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Jeśli zapoznałeś się z nową propozycją obszaru Strefy Czystego Transportu i uważasz, że należy ją zmodyfikować, opisz tu swoją propozycję granic Strefy. W nowej propozycji granic Strefy zaproponowanych zostało kilka miejsc, do których będzie można dojechać spoza Krakowa każdym autem, niezależnie do 
jego poziomu emisji zanieczyszczeń. To m.in. zesp...

Odnieś się do podstawowych wymagań dotyczących roku produkcji lub standardu emisji Euro, jakie zostały zaproponowane dla nowej wersji SCT w 
Krakowie.
Jeśli masz własną propozycję, przedstaw ją tutaj.

W projekcie zaproponowany został okres 5 lat wyłączenia spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców Krakowa.
Jeśli uważasz, że rozwiązanie to powinno zostać zmienione, zarekomenduj inne podejście 

Zaproponowany projekt zakłada, że samochody, które nie mogłyby wjechać do Strefy ze względu na wielkość emisji, albo dlatego, że nie mogą skorzystać np. z 
wyłączenia dla mieszkańca, mogłyby jednak...

Propozycja nowych zasad SCT w Krakowie zawiera liczną listę wyjątków (zapoznaj się z nimi). W skrócie: spod zakazu wjazdu do Strefy przez pięć lat będą na 
przykład zwolnione pojazdy należące do kr...

############# Ścisłe centrum miasta Krakowa.Osiedla wokół centrum z SCT o 2 stopnie łagodniejsze normy. Dojazd do dworca kolejowego i  autobusowego. WK UMK od chwili  obecnej powinien przy rejestracji  "wiekowych aut" w dowodzie rejestracyjnym dokonać wpisu,że auto nie będzie mogło wjechać do 
SCT.

Po upływie 5 lat ponowić konsultacje i  ew.wprowadzić następne wydłużenie okresu o np.5 lat Umożliwić wjazd za opłatą z ograniczeniem ilości wjazdów. Naturalne czynniki spowodują, że i lość starych aut będzie z kaźdym rokiem zmniejszać się.

############# Wymagania posiadania samochodu z minimum 2018 rok od 2030 roku są absolutnie nierealne do spełnienia dla przeciętnego człowieka. Samochody, które przechodzą przegląd techniczny powinny być użytkowane niezależnie od norm emisji  spalin. Bardziej ekologiczne jest korzystanie ze 
starszego niezawodnego samochodu aż przyjdzie na niego kres niż kupować nowoczesne, DROGIE, niedostępne dla wielu ludzi samochody, które się 
psują w ciągu kilku lat.

Jeśli  samochód cały czas spełnia wymogi przeglądu technicznego to mieszkańcy Krakowa powinni mieć prawo go użytkować do momentu aż samochód nie będzie w stanie takowego przejść pomyślnie.

############# Pierwsza obwodnica aby spełnić wymóg wprowadzenia SCT. Szpital onkologiczny, ul. Garncarska 11, 
Szpital ul. Skarbowa 4, 
Szpital ul, Wrocławska 1-3
Szpital ul, Kronikarza Galla 25,
Apteki 24h
Niepubliczna opieka zdrowotna np. LUXMED
i wiele innych

Konsekwentnie pomijany jest temat TAXI !!! 
W samym Krakowie pojazdów taxi jest 10 507 (STAN NA DZIEŃ 31 GRUDNIA 2024 r.) 

Warto byłoby się spotkać z przedstawicielami taksówkarzy i  omówić ten temat.

############# Po pierwsze uważam że strefa obejmuje zbyt duży obszar. Nawet w Warszawie SCT obejmuje jedynie centrum miasta, podobnie należy zrobić w Krakowie. Po drugie nie rozumiem po co są pobudowane P&R skoro nikt do nich nie dojedzie np. Czerwone Maki. Dojazd do każdego P&R w Krakowie. Mimo wszystko strefa powinna być ograniczona do samego centrum miasta. Skoro była już uchwała o SCT w 2022 to nie rozumiem dlaczego zmienia się wymagania dla diesli  z euro 5 na euro 6. Moi rodzice przygotowali  się żeby 
przyjeżdżać do mnie do Krakowa i  już zakupili  wg wcześniejszej ustawy bezpiecznie euro 5. Nawet w Warszawie SCT dla diesli euro 5 będzie wymagane 
dopiero od 2026 roku, podobnie powinno być w Krakowie euro 5 od 2026 a nie odrazu euro 6.

Przecież już wszyscy opowiadają jak obejdą te przepisy stając się wirtualnymi mieszkańcami Krakowa. Skoro okoliczne gminy będą miały tylko kilka miesięcy żeby zakupić nowe auto(nawet ci  co już kupil i  euro 5 z wcześniejszej ustawy) to dlaczego dajemy mieszkańcom Krk aż 5 
lat. Z doświadczenia widzę że przyjeżdżający z dalsza biorą na podróż nowsze auto żeby bezpiecznie i  bez przygód dojechać, a na drogach Krakowa to sami mieszkańcy Krakowa mają najwięcej wiekowych aut. Dlatego ponownie na wzór Warszawy, max 1-2 lata na dostosowanie 
się do wymagań.

Jeśli  za opłatą można wszystko to jest skok na kasę. Czyli  za drogi w Krakowie teraz trzeba będzie dodatkowo płacić podobnie jak za A4 Kraków-Katowice, teraz 
to będzie prywatna własność Krakowa, czy wtedy będą należały się jakiekolwiek dotacje unijne/państwowe na drogi skoro one są prywatną własnością miasta 
i  pobieramy extra opłaty.

############# Nie zgadzam się z żadną strefą. Nie powinno być żadnej strefy czystego powietrza. Cały Kraków bez stref. Nikt nie chce strefy to naruszenie wolności obywateli. Totalny absurd, to dodatkowe pieniądze dla urzędników z kieszeni mieszkańców. Skandal! Wszyscy obywatele to grupa mieszkańców którzy nie chcą żadnych stef. Strefy tylko dla urzędników!
############# Nie popieram ograniczenia transportu w Krakowie Nie jest dobrą propozycją ograniczenie , należy odzrzucic ten program w całości Odrzucić program czystego transportu w całości Mieszkańców Krakowa nie powinien obowiązywać żaden zakaz wjazdu , odrzucić w całości projekt . Nic z tych rzeczy , odrzucić w całości projekt i  dać do wyboru osobistego czym obywatel chce jezdzić. Zadnych żadnych żadnych zakazów ,każdy obywatel poiwinen decydować o wyborze czym ma sie poruszać.
############# SCT to pseudo ekologia. Utrudnia życie tym ludziom których najmniej stać na wymianę auta. Kto to będzie sprawdzał? Po co wydawać na to pieniądze. Dlaczego nie pozwolić na to aby stare auta po prostu naturalnie „wymarły”. Z roku na rok jest ich i  tak coraz mniej. Należy wydłużyć czas. Co jaśniej 10 lat. Czyli  ni można ale jak się ma pieniądze to można. Uderza to znowu w najbiedniejszych. Szkoda tylko że zmieniono wiek minimalny na pojazdy zabytkowe. Jestem zdania że jeśl i auto jest dobrze utrzymane to bardziej ekologicznie jest go 

używać niż kupować elektryka w którym jest mnóstwo nie ekologicznej technologi jak np same baterie. Auto które po 200k km jest nie do użycia. 
############# Każdy samochód dopuszczony do ruchu, mający aktualne badania techniczne (przegląd na stacji  kontroli  pojazdów) powinien móc wjechać do miasta. Każdy samochód dopuszczony do ruchu, mający aktualne badania techniczne (przegląd na stacji  kontroli  pojazdów) powinien móc wjechać do miasta. Każdy samochód dopuszczony do ruchu, mający aktualne badania techniczne (przegląd na stacji  kontroli  pojazdów) powinien móc wjechać do miasta. 
############# Trzeba ją ograniczyć tylko do ścisłego centrum miasta. Uważam że powinien być swobodny dojazd do miasta Normy są zbyt surowe, wielu ludzi nie będzie mogło dojechać do pracy, do szkół, na studia

Powinno być co najwyżej Euro 3 dla osób spoza Krakowa przez conajmniej 5 lat żeby można sie było jakoś przestawić.
To niesprawiedliwe wszyscy powinni  mieć jednakowe prawo do wjazdu i  takie same wymogi do spełnienia. Karygodne! To wyciąganie pieniędzy od kierowców. Zupełnie nieopłacalne z perspektywy dojazdów do miasta. Nie można robić wyjątków dla jednych a dla innych nie. Każdy powinien mieć możliwość wjazdu przez okres minimum 5 lat od wprowadzenia strefy a 

miasto musi wybudować parkingi Park & Ride przy drogach wylotowych żeby można było zostawić tam auto i  przesiąść sie na komunikację miejską.
############# Ograniczyć SCT tylko do ścisłego centrum miasta!!! Wg mnie nie jest to dobra propozycja. To zbyt ograniczony obszar dojazdu ważnych miejsc. To nie jest sprawiedliwe aby ludzie, których nie stać na nowszego typu samochody byli  dyskryminowani. To jawna dyskryminacja ludzi mieszkających poza Krakowem. Wielu z nich dojeżdża do miejsc pracy właśnie w Krakowie. To istne zdzierstwo. Dlaczego ludzie z poza KRK mieliby być traktowani w gorszy sposób. Mieszkańcy KRK mają ulgi komunikacyjne. Równe traktowanie ludzi. Może mieszkańcy KRK też powinni płacić za przejazdy przez miejscowości ościenne. 

Zbyt mało jest parkingów na terenach KRK
############# Strefę czystego transportu oceniam bardzo negatywnie. Jeśli  Kraków jest zobowiązany ją wprowadzić to powinna obowiązywać na bardzo małym obszarze np. kilkudziesięciu metrach 1 ulicy w mieście ( słownie: jednej ulicy ) Nie ma nigdzie wiarygodnych badań że to samochody 

,,produkują'' najwięcej zsnieczyszczeń. Trzeba zlikwidować paleniska w tzw. obważanku, badania dowodzą że to jest główną przyczyną zanieczyszczeń w Krakowie, również samoloty zostawiają dużo zanieczyszczeń które spadają na Kraków. Skoro powietrze w Krakowie jest 
szkodl iwe to dlaczego mieszkańcy Krakowa żyją najdłużej w Polsce? dłużej niż mieszkańcy ekologicznych rejonów Polski. Samochody z najwyższymi normami Euro emitują najwięcej zanieczyszczeń bo pomimo że teoretycznie są najczystsze to zdecydowanie najwięcej 
przejeżdżają ki lometrów w roku ponieważ ich właściciele mogą najwięcej przeznaczyć na paliwo. Im starszy i  gorszy samochód tym mniej jeździ bo skoro ktoś nie może pozwić sobie na droższy samochód to tym bardziej na paliwo do nich, ( to oczywiste ale nie dla urzędników.) 
Referendum jest najlepszym rozwiązaniem popieranym przez wszystkich mieszkańców, wtedy urzędnicy musieli  by uznać że mieszkańcy nie chcą żadnej strefy, i  to dlatego urzędnicy boją się referendum jak diabeł święconej wody. Zwężenie ulic z dwóch do jednego pasa przez 
urzędników spowodowało że Kraków tonie w korkach przez co auta stojąc emitują większą i lość spalin. Zielone fale nie działają w mieście. Zl ikwidować Zarząd Transportu Publicznego i  powołać inną instytucję  w której będą pracować nowi kompetentni ludzie przyjaźnie 
nastawieni  do mieszkańców, a nie fanatycy  Krakowa jako jednej wielkiej strefy.

Cały Kraków powinien być dostępny dla wszystkich pojazdów poza tymi które nie przeszły przeglądu technicznego. Specjaliści  od przeglądów są 
komperentni  co do wycofywania pojazdów z ruchu, a nie urzędnicy.

Mieszkańcy Krakowa bogacąc się w maturalny sposób wymieniają pojazdy na nowsze. To co proponuje Zarząd Transportu Publicznego to dyskryminacja 
mieszkańców o niższych dochodach. Nie powinno być ograniczeń opartych na standardach emisji  Euro tylko na stanie technicznym samochodu.

Strefa nie powimna zostać wprowadzona, więc nie ma mowy jakichkolwiek okresach dozwalających lub niedozwalających. To jest szczyt szczytów żeby jeszcze dodatkowo zarabiać na tym co każdemu obywatelowi należy się za darmo. Ciekawe na co miały by iść pieniądze z tych 
opłat? Może na premie dla urzędników Zarządu Transportu Publicznego którzy nie wiadomo dlaczego zamiast być neutralni są przeciwni mieszkańcom 
Krakowa którzy tej strefy nie chcą. 

Obecny Prezydent Krakowa przed wyborami zobowiązał się że samochody mieszkańców będą mogły jeździć do śmierci technicznej. Czy urzędnicy z 
Zarządu Transportu Publicznego nic o tym nie słyszeli , czy Prezydent po wyborach zmienił zdanie? Czy znowu przypomni sobie o mieszkańcach przed 
następnymi wyborami samorządowymi, tylko że mieszkańcy już drugi raz się na to nie nabiorą i zagłosują na kogoś innego. Nie znam nikogo kto by chciał 
jakąkolwiek stref ( mnijszą lub większą ). NIE CHCEMY ŻADNEJ STREFY. 

############# Strefa powinna obejmować jedynie obszar wewnątrz tzw. Drugiej obwodnicy miasta. Powinny być jednakowe wymogi zarówno dla mieszkańców Krakowa jak i  dla osób spoza Krakowa.
############# W ramach uchwały o strefie czystego transportu powinien zostać zawarty zapis gwarantujący możliwość dojazdu do istniejących, oraz przewidywanych w 

przyszłości parkingów park & ride. Arterie dojazdowe powinny być definiowane i  obejmowane odstępstwem każdorazowo po uruchomieniu nowego 
parkingu systemu park & ride.

Ze względu na działania podjęte przez osoby dojeżdżające do pracy w obszarze obowiązywania strefy czystego transportu spoza obszaru miasta 
Krakowa, które zakupiły pojazdy spełniające wymagania poprzedniej uchwały ustanawiającej strefę czystego transportu od 01.07.2024r. uchwała 
powinna ustanawiać okres przejściowy obowiązujący do dnia 01.01.2028r. dopuszczający do bezpłatnego wjazdu do strefy pojazdy napędzane si lnikiem 
benzynowym (w tym LPG) spełniających minimalną normę emisji  spalin Euro 3 (rok produkcji  od 2001), oraz do dnia 01.07.2030r. pojazdów 
napędzanych si lnikami Diesla spełniającymi minimalną normę emisji  spalin Euro 5 (rok produkcji od 2009).
Po zakończeniu okresu przejściowego dopuszczenie do wjazdu do SCT pojazdów napędzanych si lnikiem benzynowym (w tym LPG) spełniającym 
minimalną normę Euro 4 (rok produkcji od 2005), oraz pojazdów napędzanych si lnikiem Diesla min. Euro 6 (rok produkcji od 2014).
Dla mieszkańców miasta Krakowa zachowanie dotychczasowego odstępstwa od spełnienia wymagań SCT do dnia 01.07.2030r.
Utrzymanie po 01.07.2030r. możliwości wjazdu do SCT pojazdem niespełniającym wymagań uchwały po uiszczeniu zdefiniowanej opłaty celem 
umożliwienia ruchu turystycznego oraz okazjonalnego wjazdu na obszar obowiązywania SCT.

Rozwiązanie powinno obowiązywać przez cały okres obowiązywania uchwały o strefie czystego transportu w Krakowie.

############# Dla diesla zbyt restrykcyjne normy Trudne do realizacji ale realne Rolnicy wjeżdżający na giełdę rybitwy również powinni zostać objęci wolnym wjazdem
############# Jeśli  w ogóle strefa musi być wprowadzona powinna obejmować wyłącznie Stare Miasto. Samochody z si lnikiem diesla spełniające normę emisji  Euro 5 powinny być dopuszczone do wjazdu do SCT. Okres ten powinien być wydłużony do lat 10. Jest to rozwiązanie dyskryminujące najmniej zamożnych obywateli. Budzi również kontrowersje w kontekście zgodności z Kostytucją RP (jak sama SCT). Samochody ludzi starszych oraz najmniej zamożnych powinny być również dopuszczone na podstawie prawnych kryteriów (wiek, zarobki)
############# Stopniowe, co rok-dwa rozszerzenie granic pokrywających się ze strefami płatnego parkowania A, B, C. Wszystkie szpitale specjalistyczne (np. Żeromskiego i  Rydygiera w Hucie) oraz wszystkie Park and Ride w Krakowie - Czerwone Maki, czy inne planowane. Wymagania dotyczące standardu emisji  Euro na podstawie samego rocznika produkcji  pojazdu rosną zbyt szybko, odwrotnie proporcjonalnie do 

przygotowania infrastruktury komunikacji zbiorowej. Minimalna krajowa nie pozwoli  wielu osobom na wymianę auta spełniającego wymogi. 
Mieszkańcy Krakowa powinni na stałe być wyłączeni spod wymogów SCT. Jakie są koszta przygotowania infrastuktury kontrolującej, patrolujacej i  monitorującej wszystkie pojazdy nieuprawnione do wjazdu i  jak ma wyglądać 

opłacanie ? Nielogiczne i  niewykonalne w obecnie przyjętych granicach SCT - w całym Krakowie.
Czy nie lepiej za te pieniądze pomyśleć o dodatkowych buspasach? 

Rygorystycznie podnoszone kryteria aut spełniających wymogi pojazdów historycznych i  zabytkowych. Prowadzi to tylko i  wyłącznie do wykluczenia 
konkretnej grupy pojazdów - z uwzględnieniem tylko kryterium wiekowego, a nie pojemności si lnika. W ten sposób pojazdy sprawne technicznie, 
regularnie przechodzące przeglądy techniczne zostaną zdyskwalifikowane i  złomowane. Są ogólnodostępne badania środowiskowe, które pokazują 
poziom zanieczyszczeń smogiem w Krakowie podczas ścisłej pandemii Covid. Ruch samochodowy był znikomy, a smog i  tak był. Czy nie ważniejszym jest 
zadbanie o przewiewność i  przepustowość korytarzy powietrznych w Krakowie, zamiast zmuszanie biedniejszych mieszkańców do zmiany auta na nowe i  
tym samym - generowanie kosztów ?

############# Należy zminimalizować strefę do ścisłego centrum miasta aby zadowolić Unię i  ograniczyć do minimum koszty (i le wynosi zadłużenie miasta?), poczekać na pełne oddanie obwodnicy/pierścienia wokół Krakowa, całej S7 i  wtedy wykonać ponowne pomiary gdy będziemy pewni, 
że przez ul ice Krakowa nie przejeżdżają tranzytem samochody. W zależności od wyników wtedy rozważyć powiększenie strefy. Czy badano wpływ zanieczyszczeń przenoszonych z wiatrem z okolic Krakowa? Czy tylko samochody generują tlenki azotu i  pyły? Inna sprawa - 
rozumiem, że  urządzenia pomiarowe w oparciu o które stwierdzono przekroczenia norm mają ważne Świadectwa Wzorcowania wydane przez akredytowane laboratoria uprawnione do wzorcowania urządzeń pomiarowych (gdzie można je zobaczyć?) i  urządzenia są 
zlokalizowane w miejscach w sposób zgodny ze sztuką pomiarową a nie np. na pasie rozdziału drogi wielopasmowej przed skrzyżowaniem z sygnalizacją świetlną - gdzie non stop stoją samochody w korku? (Czy temperaturę w pokoju mierzymy 2 cm nad grzejnikiem?)

Jeżeli  jednak doszłoby do realizacji  strefy w całym Krakowie to zasadnicze pytanie - co z dojazdem np. do  Szpitala im. Żeromskiego który jest najbliższym 
szpitalem dla mieszkańców ościennych miejscowości? W razie potrzeby mają jechać do Tarnowa? Co z dojazdem do innych szpitali? Nie można 
uniemożliwiać dostępu do pomocy medycznej, badań itp ! Należy jednak stanowczo ograniczyć wielkość strefy!

Co z duszącym smrodem wydobywającym się  z niektórych samochodów? O i le wiem nie ma przyrządów pomiarowych mierzących go. Wg zasłyszanych 
słów diagnosty zdarza się, że badany samochód (i to nie tylko starej produkcji) spełnia mierzone czynniki przepisane prawem a spaliny śmierdzą lecz 
samochód musi być oceniony pozytywnie. 

Należy zmienić 5 letni  okres wyłączenia na czas  do śmierci technicznej posiadanego pojazdu przez mieszkańca Krakowa. Bardzo dobrze, musi być taka możliwość i  to dłużej niż planowano, ale wpływy z tych opłat powinny być przeznaczone tylko i  wyłącznie na poprawę jakości 
powietrza np. polewanie ulic w dni  gdy dużo pyłu krąży w powietrzu od zanieczyszczonych/niesprzątanych ulic i  chodników.

############# Stopniowe, co rok-dwa rozszerzenie granic pokrywających się ze strefami płatnego parkowania A, B, C. Wszystkie szpitale specjalistyczne (np. Żeromskiego i  Rydygiera w Hucie) oraz wszystkie Park and Ride w Krakowie - Czerwone Maki, czy inne planowane. Wymagania dotyczące standardu emisji  Euro na podstawie samego rocznika produkcji  pojazdu rosną zbyt szybko, odwrotnie proporcjonalnie do 
przygotowania infrastruktury komunikacji zbiorowej. Minimalna krajowa nie pozwoli  wielu osobom na wymianę auta spełniającego wymogi. 

Mieszkańcy Krakowa powinni na stałe być wyłączeni spod wymogów SCT. Jakie są koszta przygotowania infrastuktury kontrolującej, patrolujacej i  monitorującej wszystkie pojazdy nieuprawnione do wjazdu i  jak ma wyglądać 
opłacanie ? Nielogiczne i  niewykonalne w obecnie przyjętych granicach SCT - w całym Krakowie.
Czy nie lepiej za te pieniądze pomyśleć o dodatkowych buspasach? 

Rygorystycznie podnoszone kryteria aut spełniających wymogi pojazdów historycznych i  zabytkowych. Prowadzi to tylko i  wyłącznie do wykluczenia 
konkretnej grupy pojazdów - z uwzględnieniem tylko kryterium wiekowego, a nie pojemności si lnika. W ten sposób pojazdy sprawne technicznie, 
regularnie przechodzące przeglądy techniczne zostaną zdyskwalifikowane i  złomowane. Są ogólnodostępne badania środowiskowe, które pokazują 
poziom zanieczyszczeń smogiem w Krakowie podczas ścisłej pandemii Covid. Ruch samochodowy był znikomy, a smog i  tak był. Czy nie ważniejszym jest 
zadbanie o przewiewność i  przepustowość korytarzy powietrznych w Krakowie, zamiast zmuszanie biedniejszych mieszkańców do zmiany auta na nowe i  
tym samym - generowanie kosztów ? 

############# Jeśli  juz to powinno być ściśle centrum Krakowa, strefa A i  ewentualne B, pierwszy ring od rynku. Jest to zdecydowanie za mało miejsc a te pokazane będą tak zapełnione, że i  tak nie będzie możliwość tam zaparkowania. Powinny być starsze samochody dopuszczone do strefy i  nawet z euro 3 albo nawet 2 przy benzynach. Jest to zdecydowanie za krótki okres i  nie powinno mieć miejsca do zmuszania mieszkańców do zmiam samochodów! Nie powinno być dodatkowych opłat dla mieszkańców skoro i  tak płacą wysokie podatki w Krakowie. Nie każdego mieszkańca Krakowa jest stać na wymiany samochodów prawie na nowe! A poza tym 5 lat to jest zdecydowanie bardzo krótki okres 
przejściowy.

############# Strefa tylko ścisłe centrum A Wiek samochodu powinien być podniesiony. Starsze samochody powinny być dopuszczone do ruchu. Wjazd dla mieszkańców powinien być nieograniczony. Wjazd dla mieszkańców powinien być darmowy. Płacą podatki, więc powinni mieć preferencyjne zasady. 5 lat to bardzo krótki okres przejściowy, szczególnie, że wymusza wymianę na prawie nowe samochody. 
############# Jest bez znaczenia, czy konsultacje będą przedłużone o tydzień, miesiąc, rok, dekadę. Ludzie nie chcą SCT i  przedłużanie tego okresu nic tutaj nie da. Jeżeli , a taka jest moja ocena, pan Franek i  jego urzędnicy tego nie rozumieją, to niech spytają kogoś kto potrafi  logicznie myśleć. 

To projekt na zamówienie polityczne garstki „ekologicznych” popul istów, który można skonkludować słowami jednego z Radnych Krakowskich opisujących działania urzędników i swoich kolegów radnych w latach 90 XXw. - skuteczni w destrukcji. Tylko, że łatwo jest coś 
zniszczyć, a odbudowa jest niemożliwa – to uderzenie w finanse mieszkańców, a mówiąc wprost moim zdaniem kradzież tego co mieszkańcy mają. Pomysł jest fatalny. Jeżeli ma to wejść to niech będzie rejon pierwszej obwodnicy. Pojazdy obecnie zarejestrowane w Krakowie i  
woj. małopolskim (wiele firm jest spod Krakowa a tutaj ma klientów i rynek zbytu z obopólną korzyścią) winne mieć możliwość eksploatacji  do końca ich technicznego żywota. SCT to drastyczny wzrost kosztów życia i  tak wysokiego, za i luzoryczne korzyści propagandowe tzw. 
ekologów. Osoby odpowiedzialne za implementacje SCT w Krakowie należy rozliczyć przy następnych wyborach, w tym od wybranych radnych zażądać rozliczenia urzędników wspierających SCT i  zwolnienia ich z pracy, jako osób działających przeciw mieszkańcom. Brak 
otwartych konsultacji  społecznych oraz referendum w tej sprawie  jest, w mojej ocenie przejawem tchórzostwa urzędników, którzy winni być dla ludzi, a nie na odwrót o czym zapomnieli .

Pytanie populistyczne, to nie niektóre miejsca do których trzeba będzie jechać winne być wyłączone z SCT, ale miasto poza rejonem winno być objęte 
dopuszczeniem ruchu pojazdów (poza 1-szą obwodnicą, która i  tak jest wyłączona  w dużej części z ruchu dla mieszkańców). Dojazd do tych miejsc, jakie 
są w pytaniu (i  nie tylko dzięki wspaniałej organizacji  ruchu np. ul. Dietla po zmianie organizacji  ruchu), na około nie ma nic wspólnego z ekologią co 
pokazuje, że działania z SCT są faktycznie na szkodę mieszkańców Krakowa i  nie mają nic wspólnego z ekologią. 

W większości przypadków to nie norma determinuje emisję zanieczyszczeń a stan techniczny pojazdu. Kolejna bzdura i  dyletanctwo tzw. ekologów. Miasto to organizm powiązanych zależności, aglomeracja wraz z otoczeniem. Jeżeli  ktoś zabiera się za organizację funkcjonowania miasta winien to wiedzieć, a tej wiedzy ewidentnie brakuje. Mieszkańcy Krakowa często korzystają z biznesowych działań podmiotów mających 
siedziby w okolicy Krakowa. Odcięcie tego poprzez SCT to zamordowanie działalności gospodarczych, które pozwalają także zapewnić środki bytowe mieszkańcom Krakowa – nie środki dla urzędników i radnych, bo ci utrzymują się z naszych podatków możliwych do płacenia 
dzięki właśnie tym biznesom, które najpierw przetrzebi ła pandemia coronawirusa, a teraz pandemia urzędników lansujących SCT.

Widać wyraźnie, że te działania o SCT nie mają charakteru troski o środowisko a biznesowy. Pojazdy Krakowian winne mieć możliwość dożywotniego poruszania się po Krakowie. W końcu to mieszkańcy tworzą miasto i  miasto jest dla ludzi, a nie 
na odwrót. Niech urzędnicy i  radni  o tym pamiętają, bo ich kadencje NIE SĄ bezterminowe.

############# Strefa powinna obowiązywać w historycznym centrum Podgórza skupionym wokół Rynku Podgórskiego oraz w obrębie dawnych murów miejskich Krakowa. Z zaproponowanej przeze mnie strefy można wyłączyć ulicę Władysława Warneńczyka aby ułatwić komunikację. W strefie powinny jeździć wyłącznie pojazdy spełniające co najmniej  normę Euro 2. W proponowanym przeze mnie kształcie strefa nie wymaga wyjątków. Opłaty za wjazd to sposób w jaki bogaci chcą pozbawić pracy biednych. W proponowanym przeze mnie kształcie strefa nie wymaga wyjątków.
############# jestem za zmniejszeniem rozmiaru strefy do ścisłego centrum jeśli  sct obejmie cale miasto, to tych miejsc musi byc wiecej

-parkingi p+r
-stacje kolejowe
-więcej szpitali  i tp

eruo 3 - benzyna
euro5- diesel

mieszkancy powinni byc bezterminowo zwolnieni jesl i  kupili  auto przed jakas datą.
potem niech już ich obowiązują te wymogi jak kupią późnej

rozwiązanie jest dobre, ale nie ze stawką 500 zł miesiecznie - jest za wysoka

############# Bez zmian Bez zmian. Należy zaostrzyć normę dla samochodów benzynowych do roku 2011 i  normy Euro 5. Należy wprowadzić wyższe normy dla najbardziej trujących pojazdów z silnikiem Diesla.

wg uchwały C/27027/22 już w roku 2022 posiadacze Diesli wyprodukowanych przed rokiem 2010 wiedzieli , że nie wjadą do SCT. Wobec tego od 1 l ipca 2025 roku dla wszystkich pojazdów Diesla wyprodukowanych przed 2010 rokiem należy wprowadzić zakaz. Również dla 
pojazdów mieszkańców Krakowa.

Są to najbardziej trujące pojazdy i  należy wycofać je jak najszybciej. Dla pojazdów Diesla sprzed normy Euro6 należy wprowadzić krótszy niż 5 lat okres wyłączenia, maksymalnie 12 miesięcy, czyli 1 l ipca 2026.

Należy wprowadzić również opłaty dla mieszkańców Krakowa.

Na pewno pojazdy z silnikiem Diesla należące do wszystkich, również do krakowian należy objąć opłatami.

############# Aleje czyli 2 obwodnica. Wszystkie pętle tramwajowe i  parkingi p+r. Wszystkie szpitale i  urzędy. Do tego wszystko co jest poza „2 obwodnica” (Aleję) powinno być dostępne Standard Euro jest bez sensu. Trzeba zrobić l imit wagi auta i wykluczyć auta powyżej 1700kg. Zostawić tylko auta miejskie. Trzeba zrobić okres wyłączenia dla wszystkich. To osoby mieszkające poza miastem potrzebują auta bardziej niż osoby wewnątrz. Sporo osób wyprowadziło się z miasta ze względu na ceny mieszkań. Każdy dodatkowy podatek jest kiepskim pomysłem na czasy kryzysu Brakuje n niej Osob prowadzących działalność gospodarczą, wyłączenie powinno być dla każdego auta kupionego przed wejściem w życie uchwały. Jak 
można nego ca wstecznie jakieś decyzje zakupowe. To niemoralne

############# Oto l ista ekologicznych sposobów walki ze smogiem, które nie generują dodatkowych odpadów i mogą być wdrożone zarówno w miastach, jak i  na terenach wiejskich:
1. Zwiększenie terenów zielonych
Sadzenie drzew i  krzewów: Zwłaszcza gatunków pochłaniających duże i lości zanieczyszczeń, takich jak brzozy, l ipy czy sosny.
Tworzenie łąk kwietnych: Zastępujących trawniki. Łąki są mniej wymagające w utrzymaniu i  bardziej efektywne w pochłanianiu pyłów.
Zazielenianie budynków: Ogródki dachowe, ściany pokryte roślinnością (ogrody wertykalne).
2. Poprawa infrastruktury transportowej
Promowanie transportu publicznego: Ulepszanie taboru, zwiększanie częstotl iwości kursów i wprowadzanie darmowego transportu w dni smogowe.
Rozwój infrastruktury rowerowej i  pieszej: Budowa ścieżek rowerowych, stacji  wypożyczania rowerów i poprawa warunków dla pieszych.
Carpooling i  carsharing: Zachęcanie do wspólnego korzystania z jednego pojazdu przez ki lka osób.
3. Zarządzanie ruchem drogowym
Inteligentne systemy zarządzania ruchem: Ograniczanie korków, które są źródłem dodatkowych emisji , poprzez dynamiczne sterowanie sygnalizacją świetlną.
Strefy ograniczonego ruchu: Wprowadzenie stref wyłączonych dla samochodów w określonych godzinach, ale bez przymusu wymiany pojazdów.
4. Edukacja i świadomość ekologiczna
Kampanie społeczne: Zachęcające do ograniczania spalania odpadów, zmniejszania zużycia energii  i  korzystania z ekologicznych środków transportu.
Programy dla dzieci i  młodzieży: Promowanie postaw proekologicznych w szkołach.
5. Wykorzystanie technologii  naturalnych. Rośliny antysmogowe: Rośliny doniczkowe w domach i  biurach (np. skrzydłokwiat, epipremnum), które oczyszczają powietrze.
Porowata nawierzchnia ul ic: Wykorzystywanie nawierzchni, która pochłania pyły i  redukuje ich unoszenie się.
6. Zarządzanie w czasie rzeczywistym: Wykorzystanie internetu rzeczy (IoT) do zbierania danych z czujników w mieście (np. monitorowanie jakości powietrza, natężenia ruchu, zużycia energii). Dzięki temu można szybko reagować na zmiany i  optymalizować miejską 
infrastrukturę.
Inteligentne oświetlenie uliczne: Lampy LED, które dostosowują jasność do warunków pogodowych i  ruchu, zmniejszając zużycie energii.
Systemy zarządzania odpadami: Inteligentne kosze, które informują, kiedy są pełne, a także segregatory, które automatycznie rozpoznają odpady, umożliwiając bardziej efektywne recyklingowanie.
7. Zielone dachy i  ściany: Budynki pokryte roślinnością pomagają w walce ze smogiem, poprawiają izolację termiczną oraz zwiększają bioróżnorodność w miastach.
Urban farming (rolnictwo miejskie): Uprawa roślin na dachach, w ogrodach miejskich czy w przestrzeniach publicznych. W miastach przyszłości, produkcja żywności będzie zintegrowana z miejską architekturą, co zredukuje emisję CO2 związane z transportem żywności.
Biosferyczne parki: Tworzenie parków, które symulują naturalne ekosystemy, pochłaniają duże i lości dwutlenku węgla i  fi ltrują zanieczyszczenia.
8. Wykorzystanie odpadów: Przetwarzanie odpadów organicznych w biogazownie w miastach, które wytwarzają energię elektryczną i  cieplną.
9. Dostosowanie i  unowocześnienie sieci energetycznej żeby mogła przyjść i  przetworzyć tyle energii  z OZE 
10. Nowoczesne zarządzanie wodą. Zbieranie wód opadowych: Systemy do przechwytywania wód deszczowych z dachów i powierzchni  utwardzonych, które następnie są filtrowane i  wykorzystywane do nawadniania zieleni czy spłukiwania toalet.
Podziemne magazynowanie wody: Stworzenie podziemnych zbiorników na wodę deszczową, która może być wykorzystana w okresach suszy, zmniejszając uzależnienie od wody gruntowej.

12. Zrównoważone zarządzanie odpadami
Zero Waste: Miasta przyszłości będą dążyć do modelu „zero waste”, czyli pełnej redukcji  odpadów poprzez recykling, kompostowanie, naprawianie i  
ponowne wykorzystywanie rzeczy.

Wyspecjalizowane centra recyklingu: Automatyczne systemy sortowania odpadów, które umożliwiają skuteczniejszy recykling i  ponowne wykorzystanie 
surowców.

To ma sens a nie idiotyczna wymiana samochodów która nie załatwia niczego. 

############# Centrum miasta. 
############# Ograniczenia strefy powinny nie obwiązywać w żadnym obszarze miasta w godzinach kiedy ruch samochodowy jest znikomy, nie ma korków oraz ryzyka znacznego zanieczyszczenia powietrza przez ruch samochodowy, czyli  przed godziną 8:00 i  po godzinie 19:00, oraz w 

weekendy kiedy ruch samochodowy jest również znacznie mniejszy.
Obszar powinien objąć dojazd wszystkich szpitali  w Krakowie, dojazd na umówioną wizytę u lekarza, na rehabil itację itp też powinien być dozwolony dla 
osób poruszających się wszelkimi pojazdami bez dodatkowych warunków. Należało by też umożliwić dojazd do urzędów czy sądu w celu załatwienia 
sprawy koniecznej. Dla osób handlujących, np rolników należało by zapewnić możliwość dojazdu bez ograniczeń do miejsc sprzedaży i  handlu jak plac 
Ibramowski itp. miejsca. Często to te osoby poruszają się samochodami napędzanymi silnikami diesele'a.

Ograniczenia strefy czystego transportu powinny objąć wyłącznie nowo rejestrowane pojazdy nie tylko w Krakowie ale i  całym województwie, osoby 
posiadające dłuższy czas pojazdy starsze nie powinny być objęte ograniczeniami żadnymi o i le ich pojazdy są w pełni sprawne, niezależnie od tego jaką 
normę emisji  spełniają. W naturalny sposób i  tak doprowadzi do do stopniowej redukcji  i lości starszych pojazdów na ulicach miasta.

Mieszkańcy Krakowa oraz województwa Małopolskiego nie powinni wg mnie być w ogóle objęci ograniczeniami strefy czystego transportu, wprowadzenie zakazu rejestracji  pojazdów niespełniających norm powinno nie przekroczyć norm jakie przyjęto we wcześniejszej wersji  
uchwały czyli  Euro2 dla samochodów napędzanych si lnikami benzynowi lub LPG oraz Euro4 dla samochodów z si lnikami diesele'a - większość pojazdów dostawczych napędzana jest takimi silnikami i  jest to i  tak duże ograniczenia zważywszy na znacznie większą awaryjność 
pojazdów z silnikami diesele'a spełniającymi normę Euro4 oraz znaczne koszty ich naprawy, pojazdy te są nie tylko droższe w zakupie ale też znacznie droższe w eksploatacji.

Uważam, że jest to złe rozwiązanie, w sposób oczywisty nakłada ono opłaty na osoby uboższe ograniczając ich wolność poruszania się i  przyjazdu do miasta 
Krakowa. Jest ono jednak korzystniejsze niż całkowity zakaz wjazdu.

Pojazdy specjalne słusznie nie są objęte graniczeniami, pojazdy zabytkowe również powinny móc poruszać się po historycznym mieście Krakowie bez 
ograniczeń.

############# Strefa czystego transportu jeżeli  już ma zostać wprowadzona to powinna być ograniczona do minimum i obejmować tylko i  wyłącznie rynek główny wokół sukiennic do pierwszych ulic Cały Kraków ma być dostępny dla wszystkich bez żadnych ograniczeń Samochody nie powodują zanieczyszczenia powietrza, są to kłamstwa powtarzane przez eko idiotów i  ich popleczników, doskonale to udowodnił rok 
2020 kiedy wybuchła pandemia ówczesna władza wprowadziła nielegalny zakaz jazdy samochodem i wtedy mino nie jeżdżących samochodów w 
Krakowie było zanieczyszczone powietrze . Brednie i  kłamstwa opowiadane przez eko matołów legły w gruzach bo samochody nie zanieczyszczają 
powietrza odpowiadają za to przestarzałe źródła ogrzewania okolicznych miejscowości .Dlatego nie wolno wprowadzać żadnych ograniczeń dla 

Nie wolno wprowadzać żadnych ograniczeń, jest to niezgodne z Konstytucyjnym prawem do posiadania i  swobodnego przemieszczania się. ZA Złe . Nie wolno dyskryminować ludzi niemajętnych tylko dlatego że ich nie stać na drogie nowe samochody Strefa czystego transportu nie ma racji  bytu, jest działaniem na szkodę mieszkańców, niewielka grupa eko terrorystów z biurwami nie będzie nam 
mieszkańcom mówić gdzie i  jakimi pojazdami mamy się przemieszczać jest to sprzeczne z konstytucyjnym prawem posiadania i  swobodnego 
przemieszczania się 

############# Decyzja polityczna, uderzająca w wolność obywateli  RP. Decyzja polityczna, uderzająca w wolność obywateli  RP. Decyzja polityczna, uderzająca w wolność obywateli  RP. Rezygnacja z SCT. Decyzja polityczna, uderzająca w wolność obywateli  RP. Decyzja polityczna, uderzająca w wolność obywateli  RP.
############# Kraków powinien być podzielony na trzy strefy centrycznie rozchodzące się od centrum. Im bl iżej centrum tym bardziej restrykcyjne wymagania dotyczące pojazdów. Te same wymagania dla mieszkańców zamieszkujących peryferyjne lokalizacje jest nie tylko nie słuszny ale nie 

ma wiele wspólnego z ochroną środowiska i  zapewnieniem czystego powietrza ponieważ obszary peryferyjne są jednocześnie obszarami dobrze wentylowanymi. Dochodzi również do paradoksu że tuż za granicą miasta ktoś może użytkować "złom" a wewnątrz granic miasta ktoś 
musi chodzić pieszo bo nie stać go na spełnienie restrykcyjnych wymagań chociaż będą mieszkać w niespełna kilkaset metrów od siebie.

Tu znowu pojawia się niesprawiedl iwość. Mieszkańcy Nowego Prokocimia i  okolic będą wąchać smrody (tak wiem wcześniej pisałem o dobrej wentylacji 
tych okolic) przyjezdnych aut a sami będą chodzić pieszo pozbawieni możliwości zakupu tańszego pojazdu. 

wyłączenie bez ograniczeń czasowych ale w zamian za to zachęcenie takich mieszkańców poprzez dofinansowanie do zmiany samochodu na nadziej proekologiczny. Skandaliczne. 
Najpierw skandujemy że chcemy czystego powietrza a potem sprzedajemy głoszone wartości za "walutę".
Takie propozycje tylko pokazują że miastu chodzi jedynie o "forsę" a nie o czyste powietrze czy dobro mieszkańców. Analogicznym przykładem jest 
wprowadzenie strefy płatnego parkowania która nie jest korzystna dla mieszkańców a jedynie wspiera budżet miejski. Strefa płatnego parkowania ogranicza 
kontakty międzyludzkie szczególnie gdy płacić trzeba w dni wolne od pracy a w kalendarzu jest takich dni mnóstwo.

Wyjątki zawsze wzbudzają kontrowersje. Zawsze znajdzie się ktoś nie zadowolony. Każdy komentarz będzie subiektywny.
Niepełnosprawni - ok - oni zawsze i  wszędzie mają "pod górkę".
Mieszkańcy - opisałem powyżej - zachęty a więcej czy mniej czasu na dostosowanie.
Konkretne lokalizacje - również opisałem powyżej na przykładzie Nowego Prokocimia. Strefa bez wyjątków - ponieważ jak miasto ma zamiar kontrolować 
że ktoś przyjechał faktycznie tylko do szpitala?

############# Tylko ścisłe centrum w zupełności wystarczy Oczywiście, wszystkie lokalizację poza ścisłym centrum Propozycje standardu emisji  mogą pozostać jeżeli strefa będzie ograniczona do ścisłego centrum Do Krakowa dojeżdżają również mieszkańcy okolicznych gmin i  ich również powinno obowiązywać wyłączenie Jest to nic innego jak skok na kasę przyjezdnych Nie mam propozycji  zmian
############# Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu w Krakowie.
############# Strefa powinna być w okolicy rynku bo i  tak jest tam ogranie ruchu. Wymóg strefy  został spełniony . Dojazd do większych zakładów pracy  bo nie można zmusić ludzi do zmiany pracy przez brak możliwość dojazdu  do pracy . Prawo do jazdy powinny mieć pojazdy spełniające już normy euro 3. Stanowczo za mało czasu  samochody muszą się wymienić naturalnie  kogo stać żeby w ciągu 5 lat wysupłać około 100 tysięcy na pojazdy spełniające kryteria Ok ale za symboliczną stawkę Auto czemu historyczne  one po wpisie do ewidencji  nagle zmienią emisję. Ok specjalne takie nie mogą zwracać uwagi na emisję z racji  niesienia pomocy 
#############

Alarm smogowego to kilkanaście osób,  a mieszkańców kilkaset razy więcej.  Dlaczego mniejszość narzuca wolę większości. Jak większość nie chce strefy , to po co ją wprowadzać. Najpierw truć miała Huta Lenina - Sendzimira - AMP. I co .Huta już prawie się kończy i  co dalej w 
Krakowie smog. Zakazali palić w kominkach i  co dalej smog. Proponuję sprawdzić czym palą  Norwedzy , Szwedzi ,Austriacy , itp. Drewnem. Teraz SCP i  co żadnej gwarancji  że smogu nie będzie. Ciekawe co potem wymyśli   Alarm Smogowy. Proponuję Alarmowi Smogowemu zająć 
się sposobem zabudowy Krakowa , a nie szukaniem tematów zastępczych.

A skąd ludzie w ciągu tych 5 lat wezmą kasę na zakup nowych samochodów . Z emerytury.? Obecnie rynek motoryzacyjny wraca to starych paliw , bo nowe ekologiczne się  nie sprawdziły.

############# Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Do projektu nie załączono żadnego uzasadnienia granic strefy, ani wyników badań naukowych, wykazujących, że na tym obszarze znacząco są przekroczone normy jakości powietrza i  przekroczenie jest skutkiem zanieczyszczeń pochodzących z transportu. 

Jeżeli  jednak strefa musiałaby istnieć, to powinna być jak najmniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości rzędu 0,2 km kw. Przekroczenie średniorocznej normy dwutlenku azotu nastąpiło tylko na obszarze o takiej powierzchni, co stwierdzono w ocenie jakości 
powietrza Głównego Inspektora Ochrony Środowiska (za rok 2023). Należy przypomnieć, że to właśnie przekroczenie tej normy ma być ustawową przesłanką wprowadzenia strefy.

Obecny projekt przewiduje strefę o powierzchni ponad 250 km kw.! To ponad 75% powierzchni Krakowa! Wielkość i  granice strefy w ogóle nie są powiązane z występowaniem zanieczyszczeń, a w szczególności z przekroczeniem normy NO2. Dla porównania tylko dodam, że w 
Warszawie ktróra ma METRO, powierzchnia strefy to ok. 7% powierzchni miasta.

Jednocześnie, uważam, że nawet przy niewielkiej strefie, spod obowiązków ustanowionych na jej obszarze powinni być bezwarunkowo wyłączeni mieszkańcy Krakowa i  okol ic.

Uważam, że przedstawiony kształt granic nie jest dobrą propozycją. 

Wszystkie szpitale, urzędy, szkoły, przedszkola, żłobki, ośrodki dla seniorów, ośrodki zdrowia i inne obiekty użyteczności publicznej oraz parkingi Park 
and Ride powinny być dostępne każdym autem dopuszczonym do ruchu, niezależnie do jego poziomu emisji  zanieczyszczeń.

 Jeżeli  strefa musiałaby istnieć, to powinna być o wiele mniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw. (co wynika z Oceny 
jakości powietrza GIOŚ za rok 2023). Wtedy nie byłoby konieczności wprowadzania „wcięć” do obszaru strefy obejmujących pojedyncze ulice, aby dostać 
się do kluczowych miejsc dla mieszkańców miasta i  okol ic. 

Jednocześnie warto zauważyć, że takie „wcięcia” są niefunkcjonalne. Nie przewidziano bowiem, że dana ulica nieobjęta strefą może być remontowana, 
albo czasowo wyłączona z ruchu wskutek innych zdarzeń. Nie ma w takim wypadku możliwości objazdu i  dotarcia do określonego miejsca drogą 
alternatywną 

Dlatego jestem przeciwko istnieniu proponowanej SCT w Krakowie.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie.
 
Niezależnie od uwarunkowań prawnych (ograniczenie prawa własności i  swobody przemieszczania się) oraz społecznych (wykluczenie komunikacyjne 
osób mniej zamożnych), wymogi dotyczące norm Euro i  roczników przewidziane w uchwale są nieadekwatne w kontekście celu uchwały. 

Rok produkcji  i  minimalna norma emisji Euro nie są wymogami adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.

Najpierw warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma 
do 100ppm), który jest powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez si lnik. 

Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji  fabrycznej. Jest tak ponieważ w 
latach, gdy zostały wyprodukowane obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT 
obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie 
wjedzie legalnie.

Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską 
normę Euro, ale w Polsce zostanie zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz 
rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami 
sprowadzonymi z USA.

W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i  na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z 
si lnikami diesla posiadające układy recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w 
niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z si lnikami diesla 
spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z 
nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji  spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z silnikami 
diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych 
Niemieckich miastach, gdzie pomimo dużej l iczby użytkowanych samochodów z si lnikami diesla starszej konstrukcji  l imity NO2 nie są przekraczane.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Jeżeli  musiałaby jednak istnieć, to wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także przedsiębiorców (niezależnie od formy prowadzenia działalności), którzy mają siedzibę lub 
prowadzą działalność w Krakowie lub w okolicznych powiatach.

Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących opodatkowania czy zameldowania.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego 
do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i  
konfliktów społecznych.

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Ponadto nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco ograniczają prawo własności, 
swobodę przemieszczania się i  możliwość prowadzenia działalności gospodarczej

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także 
przedsiębiorców, którzy mają siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie.

Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących 
opodatkowania czy zameldowania.

Prawo powinno być sprawiedliwe i  równe dla wszystkich. Tak stanowi KONSTYTUCJA RP . 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę przemieszczania 
się i  korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie szlaków komunikacji. 
Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco ograniczają prawo 
własności, swobodę przemieszczania się i  możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych biznesów).

Emisja z transportu to niewielki  ułamek emisji  szkodliwych substancji . Więcej zanieczyszczeń emitują startujące i  lądujące samoloty.

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

#############
############# Kategoryczne NIE dla SCT w Krakowie Kategoryczne NIE dla SCT w Krakowie Kategoryczne NIE dla SCT w Krakowie Kategoryczne NIE dla SCT w Krakowie Kategoryczne NIE dla SCT w Krakowie Kategoryczne NIE dla SCT w Krakowie
############# Nie powinna w ogole dojsc do skutku zadna strefa. To godzi w naszą wolność. Wszystkie szpitale, wszystkie przychodnie, lekarze prywatni i  na nfz, jednostki policji , strazy miejskiej, bez wyjątków. Tak samo weterynarze, każdy punkt. 

A tak po za tym ta strefa nie powinna miec miejsca.
Wprowadzanie regulacji  opartych wyłącznie na wieku pojazdu lub normie emisji  może prowadzić do sytuacji, w której nowe samochody z dużymi 
si lnikami – generujące znaczne i lości CO₂ – są uprzywilejowane, podczas gdy starsze, dobrze utrzymane pojazdy z małymi si lnikami o niższym poziomie 
emisji  są wykluczane. To podkreśla problem z uogólnieniami w przepisach. Pomiary rzeczywistych emisji . Wprowadzenie l imitu mocy na masę pojazdu. 
Takie rozwiązanie przynajmniej było by sprawiedliwe.  Tymczasem ja tu widzę dyskrymunacje ekonomiczną i  godzenie w wolność jednostki. Chcecie 
mniej co2? Sadźcie zieleń! Fotosynteza!!!!! Korytarze powietrzne, nawet kosztem wyburzeń budynków.  Tworzycie tylko kolejne samochodowe śmieci! 
Zamiast używać juz wyprodukowane samochody do końca. 

Oto propozycja planu i  argumentacji  na rzecz alternatywnego rozwiązania problemu smogu poprzez tworzenie korytarzy powietrznych oraz inwestycję w zieleń:
1. Problem
Obecne rozwiązania, takie jak Strefy Czystego Transportu (SCT), koncentrują się na ograniczaniu emisji  poprzez eliminację starszych samochodów. To podejście:
Generuje dodatkowe odpady w postaci wycofanych pojazdów.
Obciąża finansowo mieszkańców, zmuszając ich do wymiany aut.
Nie rozwiązuje strukturalnych problemów miasta, takich jak ograniczony przepływ powietrza czy brak zieleni.
2. Alternatywne podejście: Korytarze powietrzne i  zieleń
A. Tworzenie korytarzy powietrznych
Identyfikacja miejsc w mieście, gdzie przepływ powietrza jest blokowany przez zabudowę (np. gęste osiedla, wysokie bloki).
Wyburzenie wybranych budynków lub struktur, które najbardziej ograniczają wentylację miasta.
Opracowanie planu zagospodarowania przestrzennego, który uniemożliwi dalsze blokowanie naturalnych korytarzy powietrznych.
B. Zwiększenie powierzchni zielonych
Sadzenie drzew i  krzewów wzdłuż głównych ulic oraz w miejscach o wysokim natężeniu ruchu samochodowego.
Tworzenie parków liniowych wzdłuż rzek, kanałów i lini i kolejowych, które wspomagają przewietrzanie miasta.
Wspieranie zazieleniania dachów i ścian budynków jako kompensacji  w obszarach si lnie zurbanizowanych.
3. Argumenty na rzecz alternatywy
1. Ekologiczne wykorzystanie zasobów: Pełne wykorzystanie wyprodukowanych już samochodów zmniejsza emisję związaną z produkcją nowych pojazdów i el iminacją starych.
2. Długoterminowa poprawa jakości powietrza: Zmiany strukturalne, takie jak korytarze powietrzne, przyniosą trwałe efekty, niezależnie od rodzaju używanych pojazdów.
3. Zdrowie publiczne: Większa i lość zieleni poprawia jakość powietrza i  mikroklimat, co korzystnie wpływa na zdrowie mieszkańców.
4. Sprawiedliwość społeczna: Inwestycje w zieleń i  przestrzeń publiczną służą wszystkim mieszkańcom, a nie tylko tym, którzy mogą sobie pozwolić na zakup nowego auta.
5. Efektywność ekonomiczna: Koszty budowy korytarzy powietrznych i  inwestycji w zieleń mogą być niższe niż wprowadzenie SCT, zwłaszcza uwzględniając wydatki na rekompensaty i  kontrole.
4. Działania do podjęcia
Przeprowadzenie analiz: Wytypowanie miejsc, gdzie przepływ powietrza jest najbardziej zaburzony.
Konsultacje społeczne: Zaangażowanie mieszkańców w decyzje dotyczące ewentualnych wyburzeń i  zazieleniania.
Finansowanie: Pozyskanie funduszy z budżetu miasta, funduszy unijnych oraz współpraca z sektorem prywatnym.
Realizacja pilotażowa: Wprowadzenie projektów pilotażowych w dzielnicach najbardziej dotkniętych problemem smogu.

Beznadziejnie. Szukacie pieniedzy a nie sensownych rozwiązań Ten cały pomysł jest zły!

############# Nie dla strefy SCT dla mieszkańców, osób tutaj płacących podatki, co mam zrobić z własnym autem w roku 2030 r. Korzystam z niego np. raz na tydzień w mieście. 'Chore przepisy'. Miasto niech pilnuje kto czym się ogrzewa, kto gdzie buduje czy deweloper stawia blok czy 
zapewnia tez drogi i wiele innych tematów.

############# ścisłe centrum z Kazimierzem oraz wszystkie, zwłaszcza wąskie ulice, przy których na parterach są mieszkania, a nie zakłady usługowe etc. tam, gdzie na parterach kamienic mieszkają ludzie należałoby doprowadzić do tego, by możliwy był  wjazd tylko dla pojazdów zeroemisyjnych; dotyczy to 
także, a w centrum i przy ulicach turystycznych z knajpami i  hotelami zwłaszcza, pojazdów wywożących odpady... SĄ ONE PLAGĄ STAREGO MIASTA I 
KAZIMIERZA, emitują nie tylko SPALINY, ale też wwiercające się w mózg i  odczuwalne z daleka WIBRACJE I HAŁAS, a przyjeżdżają bardzo często i  stoją 
czasem długo

Musiałaby to być bardzo wysoka opłata, żeby miasto zrekompensowało sobie to, że niemieszkańcy przyjeżdżają tu np. zarabiać, choć nie płacą tu często 
podatków albo korzystać z rozrywek i  zostawiać góry śmieci; dlaczego tylko mieszkańcy płacą za śmieci, choć w centrum ich lwia część pochodzi od 
przyjezdnych?

jak najmniej wyłączeń, obwarzanek wystarczająco truje krakowian swoimi wyziewami z kominów, dlaczego jeszcze, jak Wieliczka ostatnio, chciałby 
wwozić do Krakowa swoje spaliny???

############# Nie dla SCT w Krakowie. Zakaz wprowadzania SCT. Nie dla SCT w Krakowie. Zakaz wprowadzania SCT. Nie dla SCT w Krakowie. Zakaz wprowadzania SCT. Nie dla SCT w Krakowie. Zakaz wprowadzania SCT. Nie dla SCT w Krakowie. Zakaz wprowadzania SCT. Nie dla SCT w Krakowie. Zakaz wprowadzania SCT.
############# Likwidacja sct i  zakaz wprowadzania SCT w Krakowie Cały Kraków powinien być wolny od SCT Zakaz sct w Krakowie. Zakaz ograniczania obywateli i  dyskryminacji  ze względu na zasobność portfela mieszkańców miasta. Zakaz ograniczania obywateli. Mieszkańcy miasta jeżdżą starymi autami, ponieważ na inne ich nie stać. Karanie obywateli  opłatami lub mandatami z uwagi na posiadanie starego auta ( bo na inne ich nie stać) uważam za najgorsze rozwiązanie. Zakazać 

korzystania z aut służbowych wszystkim urzędnikom, dyrektorom i pracownikom wszystkich jednostek miejskich wraz z prezydentem. Na rok przynajmniej, i  
wówczas zobaczymy czy będą za takim rozwiązaniem.

Wszyscy mieszkańcy miasta powinni  mieć możliwość poruszania się po całym mieście, niezależnie od wieku pojazdu.

############# Żadnej strefy myślę że lepiej jest stwożyć więcej parków  zieleni a nie zabetonować cały Kraków a później mieć pretensje do ludzi Żadnej strefy bo ludzie nie będą mieli  jak dostać się do pracy bo nie stać nas na wymianę aut. Co ludzie mają się zwolnić z pracy bo nie ma tak dobrej 
komunikacji  z każdej jednej miejscowości jak to się wam wydaje

Widzę że radnym Krakowa wydaje się że ludzie w Małopolsce zarabiają gróbe miliony tak jak wy radni i  nagle wszystkich będzie stać na wymianę na 
nowsze auto 

Czyli  mieszkańcy Krakowa też niech mają zakaz wyjazdu po za granice miasta starszymi autami  zobaczymy czy wtedy was radnych pochwalą za takie decyzję Tak jak zwykle ludzie nie mają pieniędzy ale jeszcze im dołożyć dodatkowych opłat bo Kraków zadłużony to skąś trzeba wziąść kasę żebyście mieli  na nagrody i  
premie dla siebie

Jest to chore żadnej strefy bo będą procesy zbiorowe przeciwko władzą krakowa o dyskryminowanie ludzi biedniejszych bo bogaty jak będzie miał pod 
maską w swoim aucie si lnik 5l jeszcze V to jeszcze bardziej zanieczyszcza powietrze. Ludzie opanujcie się kiedyś nam wmawiano DZIURE OZONOWĄ ZEBY 
LUDZIE TYLKO SIE BALI i  coś zmieniali  tylko teraz Unią nas straszycie i  dodatkowymi opłatami najlepiej oddać nas odrazu pod rządy Niemiec bo do tego 
cała ta wasza polityka prowadzi bo tu nie chodzi o czyste powietrze tylko o KASE jak tu wydoić Polak bo rzekomo Unia chce czystego powietrza a w 
Niemczech wracają spowrotem do elektrowni węglowych wycofują się ze stref a jak jest to może tylko jakąś ulica czy może dzielnica a nie całe miasta. 
Unia Europejska to jest powierzchnia 8 procent powierzchni ziemi i co to wystarczy żeby uratować cały świat przed ociepleniem klimatu CHORE 
ZASTANOWCIE SIE LUDZIE CO WY CHCECIE ZROBIĆ LUDZIĄ WPROWADZAJĄĆ COŚ TAKIEGO ILE LUDZI BEDZIE MUSIAŁO ZMIENIĆ PRACE NA ZAKUPY JUZ TEŻ NIE 
PRZYJADĄ DO KRAKOWA BO AKURAT ICH AUTO BĘDZIE SPRAWNE ALE DLA URZĘDNIKA NIE BEDZIE SPEŁNIALO NORMY

############# Nie zgadzam się na wprowadzenie strefy czystego transportu w Krakowie Nie zgadzam się na wprowadzenie strefy czystego transportu w Krakowie Nie zgadzam się na wprowadzenie strefy czystego transportu w Krakowie Nie zgadzam się na wprowadzenie strefy czystego transportu w Krakowie Nie zgadzam się na wprowadzenie strefy czystego transportu w Krakowie Nie zgadzam się na wprowadzenie strefy czystego transportu w Krakowie 
############# Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Do projektu nie załączono żadnego uzasadnienia granic strefy, ani wyników badań naukowych, wykazujących, że na tym obszarze znacząco są przekroczone normy jakości powietrza i  przekroczenie jest skutkiem zanieczyszczeń pochodzących z transportu. 

Jeżeli  jednak strefa musiałaby istnieć, to powinna być jak najmniejsza – np. obejmować obszar w obrębie Starego Miasta o wielkości rzędu 0,2 km kw. Przekroczenie średniorocznej normy dwutlenku azotu nastąpiło tylko na obszarze o takiej powierzchni, co stwierdzono w 
ocenie jakości powietrza Głównego Inspektora Ochrony Środowiska (za rok 2023). Należy przypomnieć, że to właśnie przekroczenie tej normy ma być ustawową przesłanką wprowadzenia strefy.

Obecny projekt przewiduje strefę o powierzchni ponad 250 km kw.! To ponad 3/4 powierzchni Krakowa! Wielkość i  granice strefy w ogóle nie są powiązane z występowaniem zanieczyszczeń, a w szczególności z przekroczeniem normy NO2. Dla porównania tylko dodam, że w 
Warszawie powierzchnia strefy to ok. 7% powierzchni miasta.

Jednocześnie, uważam, że nawet przy niewielkiej strefie, spod obowiązków ustanowionych na jej obszarze powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i  okolic.

Uważam, że przedstawiony kształt granic nie jest dobrą propozycją. 

Wszystkie szpitale, urzędy, szkoły, przedszkola, żłobki, ośrodki dla seniorów, ośrodki zdrowia i inne obiekty użyteczności publicznej oraz parkingi Park 
and Ride powinny być dostępne każdym autem dopuszczonym do ruchu, niezależnie do jego poziomu emisji  zanieczyszczeń.

 Jeżeli  strefa musiałaby istnieć, to powinna być o wiele mniejsza – np. obejmować obszar w ścisłym śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw. (co wynika z 
Oceny jakości powietrza GIOŚ za rok 2023). Wtedy nie byłoby konieczności wprowadzania „wcięć” do obszaru strefy obejmujących pojedyncze ul ice, aby 
dostać się do kluczowych miejsc dla mieszkańców miasta i  okolic. Jednocześnie warto zauważyć, że takie „wcięcia” są niefunkcjonalne. Nie przewidziano 
bowiem, że dana ulica nieobjęta strefą może być remontowana, albo czasowo wyłączona z ruchu wskutek innych zdarzeń. Nie ma w takim wypadku 
możliwości objazdu i  dotarcia do określonego miejsca drogą alternatywną !

Dlatego jestem przeciwko istnieniu proponowanej SCT w Krakowie.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie !
 
Niezależnie od uwarunkowań prawnych (ograniczenie prawa własności i  swobody przemieszczania się) oraz społecznych (wykluczenie komunikacyjne 
osób mniej zamożnych), wymogi dotyczące norm Euro i  roczników przewidziane w uchwale są nieadekwatne w kontekście celu uchwały. 

Minimalny rok produkcji  i  minimalna norma emisji Euro nie są wymogami adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.

W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe 
– norma do 100ppm), który jest powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez si lnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów 
ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli  obniżyć tarcie. Taki efekt uzyskali  poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość 
szybko ulegają zużyciu i  nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna 
blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została pozbawiona parametru HC. 

Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji  fabrycznej. Jest tak ponieważ w 
latach, gdy zostały wyprodukowane obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT 
obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie 
wjedzie legalnie !!!

Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską 
normę Euro, ale w Polsce zostanie zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz 
rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami 
sprowadzonymi z USA.

W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i  na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z 
si lnikami diesla posiadające układy recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w 
niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z si lnikami diesla 
spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z 
nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji  spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z silnikami 

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Jeżeli  musiałaby jednak istnieć, to wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także przedsiębiorców (niezależnie od formy prowadzenia działalności), którzy mają siedzibę lub 
prowadzą działalność w Krakowie lub w okolicznych powiatach.

Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących opodatkowania czy zameldowania.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego 
do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i  
konfliktów społecznych.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także 
przedsiębiorców, którzy mają siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie.

Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących 
opodatkowania czy zameldowania.

Prawo powinno być sprawiedliwe i  równe dla wszystkich. Tak stanowi KONSTYTUCJA . 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę przemieszczania 
się i  korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie szlaków komunikacji. 
Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco ograniczają prawo 
własności, swobodę przemieszczania się i  możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych biznesów).

Emisja z transportu to niewielki  ułamek emisji  szkodliwych substancji . Dużo więcej zanieczyszczeń emitują startujące i  lądujące samoloty.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

############# Strefy nie powinno być w ogóle a jeśl i już to powinna obejmować najwyżej tereny wokół starego miasta. Strefa jest pomysłem złym i szkodliwym i nie powinno być jej w ogóle. Strefa jest pomysłem złym i szkodliwym i nie powinno być jej w ogóle. Rozwiązanie powinno być zmienione w taki sposób, że powinno zrezygnować się z wdrażania SCT w Krakowie. Rozwiązanie jest beznadziejne i  powinno być zmienione w taki sposób, że powinno zrezygnować się z wdrażania SCT w Krakowie. Rozwiązanie jest beznadziejne i  powinno być zmienione w taki sposób, że powinno zrezygnować się z wdrażania SCT w Krakowie.
############# Tylko rynek w Krakowie Dojazd do wszystkich ośrodków medycznych Samochody powyżej 30 lat nie powinny mieć wjazdow
############# Tylko rynek Wszystkie punkty medyczne powinny mieć dojazd Wszystkie samochody powinny mieć wjazd młodsze niż 30 lat Dla mieszkańców nie powinno być SCT Źle to oceniam,bo każdy powinien mieć prawo wjazdu,a komunikacja miejska jest przeciazona Mieszkańcy nie powinni  mieć ograniczen czasowych
############# Nie należy nic zmieniać Wg badań teledetekcji  z roku 2020, w przypadku samochodów benzynowych emisja rośnie wraz z wiekiem.  W związku z tym należy wprowadzić 

minimalny rok produkcji  na rok 2010.
Jest to złe rozwiązanie, ponieważ należy jak najszybciej wycofać stare Diesle. W związku z tym należy dopuścić wyłączenie tylko na pojazdy zarejestrowane w Krakowie przed l ipcem 2023 i  ustalić okres wyłączenia na maksymalnie 12 miesięcy od daty wprowadzenia uchwały.

Z badań wynika, że samochody z si lnikiem Diesla stanowią większość źródeł zanieczyszczenia, wobec czego należy zastosować w ich przypadku wyższe normy i  krótsze okresy wyłączenia.

Należy wprowadzić opłaty dla wszystkich pojazdów, które nie spełniają norm.

############# Tylko Stare Miasto Każdy fragment Krakowa za wyjątkiem starego miasta Benzyna od 2005, diesel euro 4 Strefa jest niezgodna ze swobodami obywatelskimi Niezgodne z jakimikolwiek swobodami obywatelskimi Absurd, segregacja. Pojazd z ważnym badaniem technicznym jest dopuszczony do ruchu wszedzie. Co z mieszkańcami okolicznych gmin pracującymi np w 
urzędach w Krakowie za minimalną krajową? Z czego mają opłacić parking i  opłaty za wjazd?

############# SCT mogłaby być, ale tylko w ścisłym centrum Krakowa w Starym Mieście Proponuję możliwość dojazdu każdym sprawnym autem do:
- Łagiewnik -Sanktuarium Miłosierdzia i  Sanktuarium Jana Pawła II 
- dawny obóz zagłady Żydów i Polaków KL Płaszów od strony ul. Wielickiej i  Kamińskiego
- bardzo dużo pielgrzymów z całego świata przyjeżdża do Krakowa, aby być w tych miejscach

Uważam, że samochód mieszkańca Krakowa, który ma aktualny przegląd techniczny powinien mieć możliwość wjechania pod swój dom w Krakowie. Każdy samochód mieszkańca,  który ma aktualny przegląd techniczny powinien mieć możliwość wjechania pod swój dom w Krakowie w każdym czasie aż do czasu zbycia tego samochodu Każdy samochód mieszkańca,  który ma aktualny przegląd techniczny powinien mieć możliwość wjechania pod swój dom w Krakowie bez opłat, w każdym 
czasie aż do czasu zbycia tego samochodu.

Samochody Krakowian maja być zwolnione z opłat na czas nieokreślony, czyli  na cały okres jak należą do mieszkańca Krakowa.

############# Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Do projektu nie załączono żadnego uzasadnienia granic strefy, ani wyników badań naukowych, wykazujących, że na tym obszarze znacząco są przekroczone normy jakości powietrza i  przekroczenie jest skutkiem zanieczyszczeń pochodzących z transportu. 

Jeżeli  jednak strefa musiałaby istnieć, to powinna być jak najmniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości rzędu 0,2 km kw. Przekroczenie średniorocznej normy dwutlenku azotu nastąpiło tylko na obszarze o takiej powierzchni, co stwierdzono w ocenie jakości 
powietrza Głównego Inspektora Ochrony Środowiska (za rok 2023). Należy przypomnieć, że to właśnie przekroczenie tej normy ma być ustawową przesłanką wprowadzenia strefy.

Obecny projekt przewiduje strefę o powierzchni ponad 250 km kw.! To ponad 3/4 powierzchni Krakowa! Wielkość i  granice strefy w ogóle nie są powiązane z występowaniem zanieczyszczeń, a w szczególności z przekroczeniem normy NO2. Dla porównania tylko dodam, że w 
Warszawie powierzchnia strefy to ok. 7% powierzchni miasta które MA METRO.

Jednocześnie, uważam, że nawet przy niewielkiej strefie, spod obowiązków ustanowionych na jej obszarze powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i  okolic.

Uważam, że przedstawiony kształt granic nie jest dobrą propozycją. 

Wszystkie szpitale, urzędy, szkoły, przedszkola, żłobki, ośrodki dla seniorów, ośrodki zdrowia i inne obiekty użyteczności publicznej oraz parkingi Park 
and Ride powinny być dostępne każdym autem dopuszczonym do ruchu, niezależnie do jego poziomu emisji  zanieczyszczeń.

Jeżeli  strefa musiałaby istnieć, to powinna być o wiele mniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw. (co wynika z Oceny 
jakości powietrza GIOŚ za rok 2023). Wtedy nie byłoby konieczności wprowadzania „wcięć” do obszaru strefy obejmujących pojedyncze ulice, aby dostać 
się do kluczowych miejsc dla mieszkańców miasta i  okol ic. Jednocześnie warto zauważyć, że takie „wcięcia” są niefunkcjonalne. Nie przewidziano bowiem, 
że dana ul ica nieobjęta strefą może być remontowana, albo czasowo wyłączona z ruchu wskutek innych zdarzeń. Nie ma w takim wypadku możliwości 
objazdu i  dotarcia do określonego miejsca drogą alternatywną (np. w przypadku al. 29 l istopada – do Park and Ride na Górce Narodowej).

Dlatego jestem przeciwko istnieniu proponowanej SCT w Krakowie.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie.
 Niezależnie od uwarunkowań prawnych (ograniczenie prawa własności i  swobody przemieszczania się) oraz społecznych (wykluczenie komunikacyjne 
osób mniej zamożnych), wymogi dotyczące norm Euro i  roczników przewidziane w uchwale są nieadekwatne w kontekście celu uchwały. 
Minimalny rok produkcji  i  minimalna norma emisji Euro nie są wymogami adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe 
– norma do 100ppm), który jest powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez si lnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów 
ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli  obniżyć tarcie. Taki efekt uzyskali  poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość 
szybko ulegają zużyciu i  nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna 
blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została pozbawiona parametru HC. 
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji  fabrycznej. Jest tak ponieważ w 
latach, gdy zostały wyprodukowane obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT 
obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie 
wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską 
normę Euro, ale w Polsce zostanie zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz 
rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami 
sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i  na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z 
si lnikami diesla posiadające układy recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w 
niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z si lnikami diesla 
spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z 
nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji  spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z silnikami 
diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych 
Niemieckich miastach, gdzie pomimo dużej l iczby użytkowanych samochodów z si lnikami diesla starszej konstrukcji  l imity NO2 nie są przekraczane.

 Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Jeżeli  musiałaby jednak istnieć, to wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także przedsiębiorców (niezależnie od formy prowadzenia działalności), którzy mają siedzibę lub 
prowadzą działalność w Krakowie lub w okolicznych powiatach.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego 
do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i  
konfliktów społecznych.
Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także 
przedsiębiorców, którzy mają siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie.

Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących 
opodatkowania czy zameldowania.

Prawo powinno być sprawiedliwe i  równe dla wszystkich. Tak stanowi KONSTYTUCJA . 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę przemieszczania 
się i  korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie szlaków komunikacji. 
Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco ograniczają prawo 
własności, swobodę przemieszczania się i  możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych biznesów).

Emisja z transportu to niewielki  ułamek emisji  szkodliwych substancji . Więcej zanieczyszczeń emitują startujące i  lądujące samoloty.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

############# Strefa czystego transportu powinna obejmować przede wszystkim turystów zagranicznych, w drugiej kolejności turystów z innych miast, nie powinna dotyczyć wogóle mieszkańców Krakowa, a już na pewno nie osób które w tym mieście się urodziły, cały czas mieszkają, pracują, 
odprowadzają podatki. okres 5 lat do 30 czerwca 2030 r. to stanowczo za mało. Owszem chciałabym mieć samochód o innych parametrach Euro, niż teraz ale kto mi go zakupi, ktoś chętny z autorów tej strefy za swoje własne środki???

Dlaczego mieszkając w danej części miasta mnie stawiane są ograniczenia, a innym osobom nie, bo dojeżdżają do np. szpitala. Nie tak powinno być. To 
niesprawiedliwy podział i  kategoryzowanie.

Dla mieszkańców Krakowa, osób tutaj urodzonych, mieszkających, pracujących, płacących podatki brak standardu Euro. Wskazana jest zachęta np. 
darmowa komunikacja aby osoby zrezygnowały z własnego auta i  przesiadły się do komunikacji . A ponadto prawdziwe plany udrażniania komunikacji 
miejskiej. I wcielanie tego w życie. Jakikolwiek środek transportu to nie 'puszka na sardynki', to nie czekanie na przystanku, to nie w upał nastawiona 
temperatura 15 stopni,  że człowiek po dojedzie taką komunikacja kończy z zapaleniem płuc. 

Co to jest 5 lat, jaki 'miasto' ma wpływ na moją pracę, czy ją posiadam czy nie, na wielkość mojego wynagrodzenia żeby dyktowało mi warunki, że muszę kupować nowsze auto, które będzie miało określone standardy Euro itd. Dla mieszkańców Krakowa, osób tutaj urodzonych, 
mieszkających, pracujących, płacących podatki brak takich 'chorych ' stref, nie zgadzam się z wykluczeniem, 'stare benzyny' mają być lepsze nić diesiel , nie, nie, nie!!! 

Określenie czasu w godzinach to jakiś żart, kto to wymyśli ł, obowiązuje z mapy google teoretyczny czas przejazdu, czy rzeczywisty, jak godzinę czasu stoję na 
danej ul icy, bo źle zaparkowane auto zablokowało przejazd , jak zdarzy się wypadek, to też czas jest l iczony?? nieprzemyślany pomysł. Bogaty Francuz, albo 
Niemiec nawet jak nie spełni wymogów na pewno zapłaci wg cennika, który dla niego będzie śmiesznie niski. 

Sztuczne nakręcanie ludzi zamieszkujących w Krakowie, osoba typu 'cwaniak' nawet jak nie mieszka, postara się aby już mieszkać i  zostać w grupie 
uprzywilejowanych osób do 20230 r., to sztuczne kategoryzowanie ludzi, nie zgadzam się z określenie do grup, że osoba posiadająca samochody 
historyczne, specjalne itd. Okres 5 lat to o wiele za mało. 

############# Należy zachować obszar na minimum 85% powierzchni Krakowa, w tym na wszystkich głównych drogach. Ponieważ od roku 2020 udział sprzedawanych pojazdów Diesla znacznie maleje do poziomu 10-12% ogółu, a w roku 2024 w Polsce wyniósł około 8%, 
należy wprowadzić normę Euro 6 temp i  rok 2018 już od początku obowiązywania uchwały.

Z badań wynika, że Diesle są ki lkukrotnie bardziej szkodliwe niż benzyny. należy wprowadzić jak najwyższe normy dla samochodów z silnikiem Diesla, 
również dla mieszkańców Krakowa, wprowadzając wyłączenie tylko na samochody benzynowe.

Z uwagi na zdecydowanie większą szkodl iwość należy wprowadzić wyłączenie dla samochodów z si lnikiem Diesla tylko na okres 9 do 12 miesięcy. Należy jak najszybciej wycofać Diesle sprzed 2014 roku. Dobre rozwiązanie, należy jednak wprowadzić takie opłaty, w niższej wysokości również dla mieszkańców Krakowa. Ponadto cały dochód z opłaty emisyjnej 
należy skierować na funkcjonowanie komunikacji  miejskiej.

############# Tylko stare miasto Cały Kraków ma być wolny oprócz starego miasta Minimum euro 4/5 S****ysynstwo. Mają zmienić na euro 4/5 Nie. Kolejny powód pobrać kase Całkowicie się nie zgadzam że sct 



############# Proponuję żeby strefę czystego transportu ograniczyć do ścisłego centrum Krakowa. Z strefy czystego transportu powinna być wyłączona dzielnica Nowej Huty oraz zewnętrzne dzielnice Krakowa. 10 lat Uważam, że strefa SCT nie powinna wychodzić poza ścisłe centrum Krakowa. Wysokie opłaty za wjazd do SCT są krzywdzące dla osób których nie stać na zakup 
drogiego samochodu, który spełnia wymagania wielkości spalin. Wysokie opłaty ograniczą możliwość odwiedzin i  spotkań krakowian ze znajomymi oraz 
rodzinami spoza krakowa.

############# Jeśli  SCT poprawi jakość powietrza to proponuje ją rozszerzyć o lotnisko na Balicach. Czy samoloty spełniają normę Euro4? Wprowadzić SST dla kuchenek gazowych, pieców gazowych, wyłączyć elektrociepłownię w Łęgu. Chciałbym dojechać samochodem wszędzie niezależnie od zakresu strefy. Czy będzie zakaz lotów samolotami nad strefą? Mam benzynowego unikatowego małego cabrio ynoungtaimera z normą Euro 3, którym przejeżdżam max 1 tyś km rocznie, zimą w garażu. Na zabytek jest 
za młody. Ktoś ma euro 4 i  przejedzie 30 tyś. Czy mój samochód wygeneruje więcej zanieczyszczeń? Mam kupić na kredyt elektryka i  ładować go z 
elektrowni węglowej? Na osiedlu nie ma ani  jednej ładowarki. Na przedłużaczu z mieszkania mam go ładować? Dlaczego od razu nie Euro 6 dla 
wszystkich?

Mieszkańcy bez l imitów. Jakoś budżet trzeba podreperować. SCT=kolejny podatek dla biednych. Bogaci mogą jeździć suwami premium wielkości busa z euro 10. Czy są jasne zasady rejestracji  na pojazd zabytkowy? Pojazd historyczny to minimum 40 lat. Co z unikatowymi pojazdami które nie wiadomo czy uda się 
zarejestrować na zabytek? Najlepiej usunąć/ zezłomować i  kupić nowy z Chin lub od  Niemca co płakał jak sprzedawał.

############# Pojazdy TAXI nie są ujęte w uchwale Umożliwić dojazd pojazdom TAXI z innych gmin do szpitali . Mieszkańcy powinni  być wyłączeni bezterminowo spod wymogów SCTP Mieszkańcy powinni  być wyłączeni bezterminowo spod wymogów SCTP
############# Uważam, że gtanice Strefy Czystego Transportu powinny obejmować wyłącznie tereny Starego Miasta. Ze strefy czystego transportu powinna być wyłączona strefa Nowej Huty oraz tereny poza Starym Miastem. --- Okres wyłączenia spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców Krakowa powinien wynosić 10 lat. Uważam, że nie powinno być opłat za wjazd do Strefy Czystego powietrza pojazdem nie spełniającym jej wymogów, ponieważ dyskryminowane są w ten sposób 

osoby, które nie mają wystarczającej i lości pieniędzy, aby kupić sobie nowy samochód, który spełnia te wymogi. Zamiast tego powinno się zachęcać ludzi do 
poruszania się za pomocą transportu publicznego przez np. obniżenie ceny biletów, a nie ich podwyższania oraz np. zakazania przejazdu samochodów tam 
gdzie odbywają się obecnie pracę nad budową tramwaju do Mistrzejowic, aby autobusy nie stały w korkach i  w ten sposób można ograniczyć zanieczyszczenie 
powietrza.

---

############# Zlikwidować Likwidacja SCT Proszę mnie wprowadzać SCT Nie chcę SCT Bardzo źle Likwidacja SCT
############# Przede wszystkim postuluję zmianę paragrafu nr 2 - STC powinna być wprowadzona na rok i  zweryfikowana po tym czasie czy przynosi większy pożytek czy większą szkodę. Damy sobie szansę na korektę tego co działa w niej źle i  dodanie rzezy które mogą ją poprawić.

Po drugie postuluję aby STC zrobić minimalną - na tyle aby spełnić obowiązek (o i le taki istnieje) ustawowy, np. obejmować najmniejszy możliwy do wytyczenia fragment ulicy-deptaku lub placu wyłączonego z ruchu.

Koszta całego procesu wdrożenia ustawy a przede wszystkim jej konsekwencje przyniosą więcej strat niż korzyści: energia ludzi poświęcona na zapoznawanie się z regułami strefy, dostosowywaniem \ egzekwowaniem jej wymogów czy prowadzenie procesów jej obsługi odciąga 
ludzi m. in. od dbania o siebie - dla każdego w sposób dostosowany do jego indywidualnych problemów zdrowotnych. 

STC dokłada mieszkańcom problemów zamiast pozostawić im ich czas i  energię które mogą przeznaczyć do dbania o własne zdrowie w sposób który każdy uważa dla siebie za najbardziej odpowiedni.

Dla każdego inne miejsce jest ważne w danym momencie życia. Nie mamy prawa ustalać miejsc ważnych i  ważniejszych dla posiadaczy samochodów 
których dotyczy zakaz wjazdu do strefy. STC jeśli  już musi być, powinna być mikro - najmniejsza możliwa w najmniej potrzebnym ludziom miejscu 
Krakowa.

Dojeżdżając komunikacją publiczną (z pojedynczymi wyjątkami w roku) do pracy, codziennie w dni  robocze, 2x przemierzam miasto (Ruszaj-Most 
Dębnicki-Azory), z co najmniej dwoma przesiadkami i  nie widzę potrzeby eliminacji  pojazdów wymienionych w załączniku 2 ustawy - ich po prostu są 
śladowe i lości. Potężnym kosztem walczymy z błahym problemem - mamy w mieście niezliczone potrzebniejsze sprawy do rozwiązania.

proponuję wyłączenie do zbycia samochodu lub śmierci - to nawet mniej niż promilowe przypadki jak podejrzewam proponuję zwolenie ze wszelkich opłat - dla wszystkich. Jeśli  tego nie da się zrobić to opłaty powinny być możliwie najmniejsze postuluję wyłączyć z STC maksymalną l iczbę pojazdów aby tylko spełniony został obowiązek ustawowy - o i le taki musi być

############# Centrum miasta Takie rozwiązanie zaprzecza idei sct.
############# Pierwsza strefa EUR 3 Gupota
############# Proponuję strefę czystego transportu w granicach ścisłego centrum Krakowa (Stare Miasto) Z obszaru SCT powinna być wyłączona Nowa Huta i  zewnętrzne dzielnice Krakowa ------------------------------------------------------------------------------------------------------------- Okres wyłączenia spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców Krakowa powinien wynosić 10 lat. Uważam, że w Krakowie nie powinno być SCT wychodzącej poza granice Starego Miasta. Uchwała ta jest bardzo dyskryminująca dla osób, których nie stać na 

zakup samochodu spełniającego wymogi SCT. Będzie to również duże obciążenie finansowe za każdorazowy wjazd do Krakowa.
---------------------------------------------------------------------------------------------------------

############# Z zadowoleniem przyjmuję ograniczenie SCT poprzez wyłączenie z niej Pleszowa, Branic, Ruszczy itd. Są to obszary rolnicze, gdzie komunikacja miejska jest słaba i  ograniczenia w korzystaniu z aut byłyby problematyczne. Obecny jest odpowiedni. Propozycja dobra, można jeszcze rozważyć dodanie dojazdu do P+R przy ul. Pachońskiego (pod warunkiem, że zostanie on uruchomiony przez ZTP w trybie 
zamkniętym).

Standardy są wystarczające, eliminują najstarsze i  najbardziej zanieczyszczające pojazdy z dróg, a pozostawia się możliwość wjechania tanimi i  
relatywnie ekologicznymi benzynami Euro 4.

Jest to zdecydowanie wystarczający czas na dostosowanie się. W poprzedniej ankiecie zauważyłem, że nawet rok jest wystarczający aby zakupić nowe auto, zmienić środek transportu lub miejsce zamieszkania. Tu słusznie zwiększono ze względu na okres z opłatami dla 
mieszkańców suburbii.

Bardzo dobre rozwiązanie, pozwoli uprzywilejować mieszkańców Krakowa, finansować komunikację miejską oraz zapewnić dojazd starszymi autami w 
sytuacjach wyjątkowych (np.: dowożenie chorej babci do szpitala lub przewóz szafy gdańskiej). Jest jednak zastrzeżenie; system poboru opłat, podobnie jak 
kontrola wjazdu do strefy, musi być całościowa (wszystkie wjazdy) i  zautomatyzowana (kamery, a nie patrole SM!). Inaczej będzie to fikcja na wzór Warszawy.

Wyjątki są zdecydowanie wystarczające, a ten dotyczący mieszkańców już w szczególności, co wskazałem wyżej.

############# SCT powinna być złożona ad calendas graecas .
Dlaczego? Bo gdyby tylko 20 tys aut miało zaparkować poza granicami miasta to trzebaby przeznaczyć ok 40 hektarów na parkingi.
I to typu P&R , by umożliwiać dotarcie do miasta komunikacją publiczną . W naszym zadłużonym 
mieście nie ma środków na takie inwestycje a gdyby nawet były to czas na wybudowanie w/w infrastruktury byłby tak długi , że te „trujące” pojazdy 
byłyby już zutylizowane.

Cały projekt SCT jest totalnie bez sensu . 
Przypominam, że w mieście są już od lat nawet strefy zeroemisyjne np Stare Miasto , Kazimierz. 
Jeżdżę prawie codziennie rano samochodem elektrycznym ulicami strefy 0 na Kazimierzu. 
I niestety w 90% przypadków mój elektryk jest tym jedynym w „ zielonym „ obszarze . Tylko trochę lepiej jest w centrum. Nigdy nie widziałem żadnych 
kontroli poruszających się tam aut - strefa więc praktycznie nie istnieje. Wniosek- wladze miasta nie potrafią sobie poradzić nawet z mini strefami a 
próbują wdrażać utopijne projekty.

Ponieważ jestem z branży na ww pytanie mógłbym 
odpowiedzieć ekspercko przytaczając szereg l iczb,
regulacji   i  analizując normy WLTP. Ale w skrócie:
standard emisji  Euro i  rok produkcji  to prawie to samo. Natomiast samo Euro nie pokazuje zbyt wiele.
Zależy co uważamy za najbardziej istotne. 
W aktualnej doktrynie ekologów najważniejsze jest CO2 -,które nie jest l imitowane przez nawet Euro7 
lecz służy wyłącznie do naliczenia kar dla producentów. Więc chodzi nam o normy NOx , HC 
oraz l imity PM i obecnie PC. I np w Euro 4 NOx jest 
poniżej 0.08g / km czyli  niemal 2 razy mniej niż w Euro 3 . Co nie znaczy , że prawidłowo eksploatowany samochód z normą Euro 3 nie spełnia wyższej 
normy!!! To samo dotyczy wielkości i  l iczby cząstek. Ogólnie nawet starsze samochody zwłaszcza gdy mało palą trują mniej niż młodsze 
wyeksploatowane -co jest oczywiste .

Pecunia non olet . 
Totalny skandal . Chodzi o kasę czy naprawdę o czystsze powietrze ?

Jak wyżej . Kogoś słyszałem jak mówił o metropolitalnej funkcji  Krakowa . Zacznijmy od respektowania możliwie bez wyjątków 
zeroemisyjnych stref które już są od lat a nie działają.

############# Należy pozostawić jak największy obszar. Bez zmian Należy wprowadzić jeszcze bardziej restrykcyjne normy.

Euro 5 i  rok 2011 dla samochodów benzynowych.

Euro 6 temp i  rok 2015 dla samochodów z si lnikiem Diesla. W roku 2015 weszły w życie znacznie wyższe l imity w normie CAFE (Europa dla czystego 
powietrza) i  od tego roku są najwyższe normy

Jest to złe rozwiązanie. Należy wprowadzić okres wyłączenia tylko maksymalnie 12 miesięcy. Ponadto należy dopuścić tylko pojazdy zarejestrowane przed 1 marca 2023 roku, czyli  wg pierwotnej wersji  uchwały. Jest to dobre rozwiązanie, jednak nie należy wprowadzać rozróżnienia na pojazdy z wewnątrz lub zewnątrz.

Dla mieszkańca Krakowa należy wprowadzić opłatę nawet symboliczną opłatę pomiędzy 20 a 50 zł miesięcznie i  200 do 500 zł rocznie, w celu przyśpieszenia 
wymiany samochodu.

############# Proponuję granice Strefy jako Stare Miasto Ze strefy czystego transportu powinna zostać wyeliminowana Nowa Huta i zewnętrzne dzielnice Krakowa -------------- Okres wyłączenia spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkanców Krakowa powinien trwać 10 lat Nie powinno być strefy czystego transportu wychodzącej poza granice Starego Miasta, gdyż jest ona dyskryminująca dla osób, które nie stać na auto 
spełniające wymogi SCT

-------------------

############# Tylko druga obwodnica, jeśli  już. Nie jest pewne, że stary pojazd smrodzi bardziej niż nowy. Dyskryminacja. Albo wszyscy mogą wjeżdżać albo nikt. Ja bym nawet postulowała odwrotnie. Po co Krakowianie mają w mieście korzystać z samochodu skoro jest  MPK. Bez sensu. Przecież wniesiona opłata nie spowoduje eliminacji spalin Uważam, że wyjątków nie może być. A na pewno nie organizacje non-profit, niepełnosprawni, czy pojazdy rządowe lub miejskie. Bo stać ich na nowe. A co 
z przedsiębiorcami, z których to podatków całe to towarzystwo się utrzymuje.

############# 1 obwodnica czyli Rynek i  ul iczki wokół Rynku Jeżeli  Strefa będzie w obrębie 1 obwodnicy wyłączenia nie będą potrzebne. Objęcie Strefą całego miasta a następnie dodawanie wyłączeń jest kompletnym 
idiotyzmem.

Nie powinno się zmieniać wymagań w zakresie pojazdów w stosunku do wcześniej przegłosowanej uchwały o SCT która następnie została unieważniona. 
Jeśli  ktoś kupił samochód aby dostosować się do poprzedniej wersji Strefy to teraz ma go już sprzedać bo zmienione zostały zasady? Kompletny bezsens

SCT nie powinna wykluczać żadnych samochodów które zostały zarejestrowane w Krakowie przed wejściem w życie Strefy. Ograniczyć Strefę do 1 obwodnicy problem zniknie SCT uderza przede wszystkim w osoby mniej zamożne, osoby starsze i  rodziny z dziećmi. Wprowadzanie Strefy w całym Krakowie jest wyrazem 
nikczemności i  przewrotności władz oraz perfidnym atakiem na najsłabszych mieszkańców o których władze się powinny w sposób szczególny troszczyć. 
Miejmy nadzieję że zostaną kiedyś zostaną pociągnięci do odpowiedzialności za swoje postępowanie

############# Ściśłe centrum, czyli  i  obwodnica J/w sct tylko w ścisłym centrum To, że niema euro to tylko pieczątka, wystarczy prześledzić zachodnie badania, stare auta wystarczy wyposażyć w fi ltry, a te które mieszczą się w normie, 
jak np. Fiat CC dopuścić, bo mieści się w normie, tylko brak pieczątki euro

J/w sct tylko dla ścisłego centrum J/w ściśle centrum J/w sct w ścisłym centrum, wtedy nie trzeba będzie wyjątków, UE nie opisuje jak wielkie ma być lub jak małe ma być sct.

############# Tak. Zapoznałem się i  trzeba zmienić ten obszar. Najlepiej jakby ograniczyć strefę do absolutnego minimum. Wiele osób posiada starsze samochody, kryte nie spełniają norm EURO 4 i  EURO 5. Transport publiczny nie jest dla nich żadna alternatywą. Należy 
wpuszczać do strefy wszystkich. 

Nie można stosować wyjątków. Należy wszystkim użytkownikom samochodów umożliwić korzystanie ze strefy. Należy wszystkim użytkownikom samochodów umożliwić bezpłatne korzystanie ze strefy. Gmina miejska nie może sobie stworzyć kolejnego źródła dochodu z 
SCT, tak jak stworzyła sobie z SPP.

Do strefy należy wpuścić wszystkich, bez wyjątku. 

############# Jestem przeciwny jej wprowadzaniu w takim wydaniu, 
W takim wydaniu powinna być BEZPŁATNA infrastruktura parkingowa, i  dobry dojazd komunikacją wewnątrz strefy od ów parkingów, oraz okazjonalna  (dwa dni w tygodniu) możliwość przejazdu pojazdów właścicieli  nieruchomości na jej terenie

Strefa powinna obejmować centrum z włączeniem alei, matecznego i  II obwodnicy, ronda Mogilskiego a reszta powinna być ogólnodostępna Trudno zrozumieć działanie prawa wstecz dla właścicieli  posiadających już auta i  zabronić im wjazdu, gdyż w momencie ich zakupu nie było takich 
ograniczeń i  były do tego dopuszczone do użytku  na drogach.
Euro 4 dla benzyny i  euro 5 dla diesla (lub 2010), z uwagi na nierozwiniętą komunikację na obszarze w województwie z dojazdem do Krakowa,
Nawet na trasie Rabka Kraków nie zawsze da się l iczyć na miejsce - nawet stojące - w bus-ach.

Ok, ale pieniądze z tego powinny zostać przekazane na utrzymanie nowych ogólnodostępnych parkingów bezpłatnych dla korzystających z komunikacji bez 
których natychmiastowego powstania ciężko wyobrazić sobie funkcjonowanie strefy, są  potrzebne dla ludzi którzy będą chociażby odwiedzać innych 
mieszkańców lub pracują w Krakowie i  mieszkają poza nim nie mając dostępu do dobrze rozwiniętej komunikacji  publicznej w połączeniu do Krakowa

Dopuszczenia jednostkowe z opisem dlaczego ktoś potrzebuje użytkować starsze auto w strefie
Ale strefa jest lataniem dziury klejem zamiast zajęciem się problemem od strony edukacji  i  proponowania lepszych konkurencyjnie rozwiązań 
komunikacyjnych,

Skoro jest postęp technologiczny, to po co zakazywać czegoś zamiast dać ludziom wybór i  proponować lepsze rozwiązania, będą lepsze to ludzie sami je 
wybiorą,
A zabranianie jest cofaniem się do krajów z czasów średniowiecza lub komuny 

############# Obszar strefy jest zbyt duży. Strefa powinna zostać ograniczona nie do 4. obwodnicy Krakowa, a do 3. (z wyłączeniem ze strefy samej 3. obwodnicy, tj. ulicy Opolskiej itd.). 

Proszę zauważyć, że miasto potrzebuje ludzi do pracy – również tych dojeżdżających spoza Krakowa. Dobrobyt buduje się pracą, a nie szczytnymi ideami. Bez siły roboczej spoza Krakowa obniży się standard życia mieszkańców. Kto będzie pracował na rzecz krakowian? Mniejsza 
podaż siły roboczej podbije ceny. 

Obecny projekt SCT i  rozwiązania komunikacyjne nie oferują rozsądnej propozycji  dla dojeżdżających spoza Krakowa. Większość punktów przesiadkowych jest w ramach strefy SCT (np. P&R Czerwone Maki, P&R Mydlniki Wapiennik, Rondo Ofiar Katynia, przystanki l inii  SKM: 
Kraków Olszanica, Kraków Mydlniki). Linie podmiejskie nie kursują tak często jak w Krakowie. Jak mają ludzie dojeżdżać do pracy do Krakowa?

Główne punkty przesiadkowe poza granicami 3. obwodnicy, np.: P&R Czerwone Maki, P&R Mydlniki  Wapiennik, Rondo Ofiar Katynia, przystanki l inii  SKM: 
Kraków Olszanica, Kraków Mydlniki. Nowo oddana stacja PKP Os. Piaski

Nie mam zdania Jeśli decydujemy się na wyłączenia, to powinny one obejmować również mieszkańców przylegających gmin do Krakowa. Sporo krakowian się wyprowadziło za miasto – dlaczego mamy ich karać za to? Mam ambiwalentne odczucia. Bogaty sobie może na to pozwolić, a biednych skazujemy na jeszcze większą biedę? Osoby niepełnosprawne i  ich opiekunowie powinni się pojawić na l iście wyjątków. Np. rodzice osób niepełnosprawnych często korzystają z ośrodków w 
Krakowie i  powinni  mieć możliwość skorzystania z pomocy.

############# Nie akceptuje rozwiązań.jedyna możliwością  jest objęcie tylko w  ścisłym centrum  krakowa To zadna strefa czystego transportu przy takich rozwiazaniach To jawne ograniczanie praw człowieka Zaostrzyć przepisy w zakresie przeglądów technicznych i  dbalosci o emisję spalin nie tylko z samochodów Absurd i  dyskryminacja nie zgodne z konstytucją i  prawami obywarelskimi Dyskryminacja i  całkowitay absurd miasto jest dla wszystkich a nie wyjatkow wszyscy powinni być równo traktowami 
############# Należy utrzymać Strefę na terenie prawie całego miasta. Należy wprowadzić normę Euro 5 dla samochodów benzynowych, czyli  rok 2011.

   NOx [g/km]spadła z 0,080,06

Należy wprowadzić okres wyłączenia tylko na 1 rok. Dobre rozwiązanie. Należy wprowadzić opłaty dla pojazdów zarejestrowanych w Krakowie, czyli  dla każdego samochodu nawet mieszkańca.

############# Stop ideologii Stop ideologii Stop ideologii Stop ideologii Stop ideologii Stop ideologii 
############# Nie powinna nigdy zostać wprowadzona, ponieważ jest to jawna dyskryminacja każdego z mieszkańców W każde miejsca powinno się moc dojechać bezpośrednio swoim autem, takie strefy to jawna dyskrimnacja każdego z obywateli  i  ten pomysł powinien 

zostać dawno odrzucony.
Żyjemy w wolnym państwie, takie ograniczenia to jawna dyskryminacja każdego z obywateli Kazda osoba powinna mieć prawo wjazdu do miasta swoim autem, Wasze propozycje to zart i  kpina. Żyjemy w wolnym kraju Opłata za normalne funkcjonowanie na codzień to kpina tak samo jak ten pomysł Odrzućcie ten idiotyvzny pomysł i  zacznijcie zajmować się ważniejszymi sprawami. ZALOSNE PANIE PREZYDENCIE 

############# Żadnej strefy żadnej strefy Żadnej strefy Żadnej strefy Żadnej strefy Żadnej strefy 
############# Tylko centrum miasta a nie cały Kraków Tylko centrum miasta SCT nie powinno być. SCT nie powinno byc Opłaty to jest wyciąganie kasy od kierowców. Powinny sprawdzić najnowsze auta a nie te strasze. Najnowsze auta są gorsze niż te stare 
############# Scisłe centrum wokół rynku, czyli  reprezentatywnej części Krakowa. Na wzór jak w Warszawie Każdy z dostępny Park & Ride oraz wszystkie miejsca poza centrum Powinien obowiązywać dla każdego a nie tylko dla mieszkańców Jak najbardziej, jeśli  posiadasz bilet miesięczny na MPK to możesz wjeżdżać do KRK. Opłata dodatkowa nie zredukuje magicznie zanieczyszczeń 
############# Należy wprowadzić Strefę na jak największym obszarze miasta, jednak ograniczonym S7 (wyłaczenie terenu Pleszowa),, S52, A4, wyłączenie Swoszowic P+R Czerwone Maki, Kurdwanów, Mały Płaszów, Nowy Bieżanów, Mydlniki  Wapiennik Należy dopuścić tylko pojazdy hybrydowe i  elektryczne.

Dla pojazdów benzynowych od roku 2006, oraz Diesla od 2014 należy wprowadzić opłatę emisyjną 20 zł/miesięcznie. Jest to opłata symboliczna, ale 
pozwoli  na sfinansowanie dziury w budżecie komunikacji  miejskiej.

Należy wprowadzić okres przejściowy do 30 czerwca 2026, czyli  rok.

Ponadto należy do okresu wyłączenia dopuścić tylko pojazdy zarejestrowane przed 2023 rokiem, czyli przed przyjęciem pierwszej wersji  uchwały.

ok.

############# Strefy w porządku Kraków to Kraków, ale ta Nowa Huta to jednak nie w porządku. Wszyscy pacjenci ze skierowaniem powinni  mieć możliwość dojazdu dowolnym samochodem do dowolnego szpitala z dowolnego miejsca w polsce, ale 
będzie problem z weryfikacją.

EURO 6 jest nieakceptowalne. EURO5 wystarczy, była w projekcie wstępnym. 2 lata wyłącznia dla gmin ościennych. Absolutnie nieakceptowalne. Naprawdę trzeba tłumaczyć dlaczego ? Mieszkańcy gmin ościennych mają znaczącą kontrybucję do budżetu miasta Krakowa w przeróżny sposób, nie traktowałbym ich tak surowo.

############# Powinna obejmować tylko centrum miasta, czy obecną 2 obwodnice do Grzegórzeckiej oraz Ditla Uważam, że strefa jest za duża, dojazd do szpitali  powinnien być dostepny Powinne być uwzgledniony tonaż samochodów, oraz spełnianie norm.Przykladowo pick-up/ dostawczak palący 20l/100km nawet nowoczesny, znacząco 
bardziej zanieczyszcza powietrze niż stata toyota palaca 5l/100km

Wprowadzenie doplat na wymiane samochow na nowe Rozwiązanie nie ma nic wspólnego z ekologią, a jedynie powiększaniem budżetu miasta.Albo ekologia albo nic Mieszkanicy powinni móc wjechać do miasta, po za tym nie mam zdania.

############# Należy utrzymać zaproponowany obszar. Należy dopuścić pojazdy od roku 2008 dla benzyn (nowe wyższe normy CAFER od roku 2008) oraz rok 2015 dla Diesla. Jest to złe rozwiązanie. Należy wprowadzić normy dla wszystkich pojazdów. Jest to dobre rozwiązanie. Należy jednak zastosować rabat dla mieszkańców Krakowa.
############# Na pewno sct nie powinna obejmować całego miasta a głównie centrum, Uważam, że podobnie jak w stolicy Warszawie strefa powinna objąć samo centrum miasta Zdecydowanie jak na warunki placu i  pracy w naszym kraju, a co za tym idzie w większości właścicieli  pojazdów nie stać na nowsze modele, dlatego też 

co najmniej należałoby pozostać przy poprzedniej ofercie .
Uważam że mieszkańcy gminy ościennych powinni być zdecydowanie  dołączeni do grona mieszkańców z Krakowa, ponieważ infrastruktura zupełnie nie jest dostosowana do możliwości pozostawienia pojazdów przy wjeździe na teren miasta, brak parkingów, szybkiej 
komunikacji  etc. Wszystko jest robione od końca 

Skoro ma chodzić o oczyszczenie powietrza w mieście to jaki to ma sens wpuszczanie starszych aut za opłatą, raczej tu chodzi o pieniądze a nie ulepszenie 
życia dla mieszkańców.

Tak jak wcześniej wspomniałam powinni być zwolnieni z tej grupy mieszkańcy ościennych gmin , między innymi Zabierzowa, w której to gminie leży 
lotnisko, a lotnisko jest oznaczone jako Kraków Balice 

############# Ścisłe centrum Krakowa... To zniechęci potencjalnych turystów o których miast zabiega Równe standardy dla wszystkich aut... Dlaczego pięć lat nie np dziesięć lat....? Negatywnie.. Tylko dla pojazdów uprzywilejowanych i  służb miejskich
############# Granice Strefy Czystego Transportu dla przyjezdnych spoza Krakowa powinny być zlokalizowane przy parkingach P+R przy wjeździe do  Miasta. Dla kierowców spoza Krakowa powinny być dostępne tylko parkingi zlokalizowane bezpośrednio przy Szpitalu i  parkingi P+R Pojazdy z si lnikami Euro-5 oraz Euro-6 spoza Krakowa mogą być uprzywilejowane Ten okres należy skrócić do 3 lat. Rozwiązanie takie należy zdecydowanie popierać. Stawki opłat za wjazd i  za parkowanie powinny być stosunkowo wysokie. Dla Krakowian taki okres należy skrócić do 3 lat. Pozostałe wyłączenia są uzasadnione.
############# Brak zgody SCT Brak zgody SCT Brak zgody SCT Brak zgody SCT Brak zgody SCT Brak zgody SCT
############# Mieszkańcy Krakowa i  osoby z zewnątrz, ale związane z Krakowem zawodowo lub dojeżdżające do szkoły powinny być traktowane równorzędnie. Wszyscy w jednym czasie mają dostosować się do wymogów sct. Źle oceniam. Nie ma sensu wprowadzać opłat, chcąc realnie poprawić jakość powietrza. Odnośnie mieszkańców Krakowa, to zarówno oni jak i  osoby z zewnątrz, ale związane z Krakowem zawodowo lub dojeżdżające do szkoły powinny być 

traktowane równorzędnie. Wszyscy w jednym czasie mają dostosować się do wymogów sct. Mieszkańcy nie powinni być na l iście wyjątków.
############# Rynek Główny w Krakowie jako jedyny obszar SCT  poza tym rejonem brak strefy Pozostałe obszary poza rynkiem głównym nie powinny być objęte strefa W przypadku wprowadzenia strefy na większym obszarze miasta górna norma emisji spalin powinna być norma Euro 4 dla benzynowych ale także 

dieslu a nie Euro 6 t jak przedstawiono w propozycji ,różnice w emisji  między Euro 4 a Euro 6 są śladowe,z regulacji  powinny być całkowicie wyłączone 
pojazdy dostawcze mikroprzedsiębiorstw prowadzących działalność na terenie Krakowa na czas nieokreślony, zakup nowego pojazdu dostawczego z 
normą diesel 6t może oznaczać bankructwo wielu mikro firm z Krakowa, w innych miastach europejskich z regulacji są wyłączeni przedsiębiorcy z terenu 
danego miasta np Berlina.

Wyłączenie powinno dotyczyć mieszkańców Krakowa bezterminowo lub w przypadku zastosowania normy Euro 4 , okres powinien wynieść 20 lat Rozwiązanie to jest nieakceptowalne niemniej jednak zdradza prawdziwe intencje przyświecające projektodawca tj. chęć pozyskania dodatkowych opłat na 
rzecz gminy Kraków 

W przypadku wprowadzenia strefy do grupy wyłączeń należy dopisać pojazdy zaopatrzenia, oraz pojazdy właścicieli  nieruchomości użytkowych 
znajdujących się na terenie strefy, w innym przypadku może to oznaczać pozbawienie możliwości prowadzenia działalności lub znaczący wzrost kosztów 
jej prowadzenia, ze względu na brak możliwości wjazdu pojazdów zaopatrzenia i  kontrahentów z poza Krakowa nie spełniających norm

############# STOP!!!! SCT dla całego  miasta STOP!!!! dla SCT STOP!!!!! dla SCT STOP dla SCT i  ZIELONEGO ŁADU STOP!!!!!! DLA SCT
############# W żadnym wypadku zasięgiem strefy nie powinien być obejmowany cały Kraków. Rozumiem ścisłe centrum (z wyłączeniem mieszkańców ścisłego centrum, oni powinni mieć możliwość wjazdu), tam można dojechać MPK. Ale ludzie dojeżdżają do pracy, wożą dzieci do żłobków i  

przedszkoli, również z gmin ościennych. A w obecnych czasach wszechobecnej drożyzny ludzi po prostu nie stać na wymianę samochodów na nowsze, spełniające wyśrubowane kryteria. Nikt nam nie dopłaci do zakupu nowszego auta. 
Tak jak wyżej, strefa powinna być mocno zredukowana, A nie obejmować całego Krakowa. Ludzie mają prawo poruszać się po swoim mieście pojazdami, 
które posiadają i  są w 100% sprawne technicznie.

Normy są mocno wyśrubowane. W przypadku aut z si lnikiem diesla, chcąc sprostać tym normom, trzeba zainwestować w auto kosztujace 80-100k. To 
czysty absurd. Poza tym diesel jest dużo oszczędniejszy niż si lnik benzynowy. Osobiście posiadam diesla z 2012 r, Euro 5, wyśmienity si lnik, 
nieawaryjny, z niskim spalaniem. Dlaczego i  jakim prawem ktoś chce mi narzucać jego wymianę???

Nikt nie bierze pod uwagę dziesiątek tysięcy ludzi z gmin ościennych, którzy pracują w Krakowie. Cały pomysł z SCT nie bierze w ogóle pod uwagę ludzi, ich zamożności, tego jak bardzo wpłynie to na ich życie. Ludzi po prostu nie stać na kupno nowych aut. Cały przemysł 
motoryzacyjny jest w kryzysie, ludzie nie kupują aut, bo ich po prostu nie stać. Wprowadzenie SCT spowoduje wykluczenie znacznej części społeczeństwa, którzy nie będą mogli  poruszać się swoimi autami po swoim mieście. To absurd.

Tak jak pisałem wyżej, strefa nie powinna być wprowadzana, jako społeczeństwo nie jesteśmy na to gotowi pod względem ekonomicznym. Nikt nie może 
narzucać nam wymian samochodów, podczas gdy totalnie wszystko kosztuje coraz więcej. Prąd, gaz, czynsz, śmieci, bieżące zakupy...nie stać mnie na 
wymianę samochodu, który ani nie jest stary, nie jest awaryjny i jest oszczędny. 

############# Nie powinno być strefy czystego transportu w Krakowie. Całe miasto powinno być dostępne dla każdego auta. Rok produkcji  auta nie powinien mieć znaczenia. Powinno się ustalić poziom dopuszczalnej emisji  a mandat powinien być po udowodnieniu że dany 
samochód przekracza normy.

Wyłączenie powinno obejmować wszystkich mieszkańców powiatu krakowskiego. Jest to kolejna metoda ograbiania mieszkańcow i przyjezdnych z ich pieniedzy.

############# 2 obwodnica Krakowa Wjazd powinien być do 3 obwodnicy. Dla diesla powinno być euro 5, euro 6 to norma która jest tylko na papierze. Dla mieszkańców powinno być co najmniej 10 lat wyłączenia, aby mieszkańcy mieli  szansę na wymianę samochodów. To rozwiązanie jest dobre. Zastanowiliście się dlaczego samochody generują zanieczyszczenie? Może dlatego, że na głównych drogach dokładacie  coraz to nowe utrudnienia( 
buspasy, światła drogowe, pasy wyłączone pod parking, etc.), ty Wy jesteście odpowiedzialni za smog i  wieczne korki w tym mieście. Upłynnienie ruchu 
drogowego zmniejszyłoby smog, ale nie lepiej jest obudzić się z ręką w nocniku. Po prostu żenada. 

############# Strefa tylko w scisłym centrum. Silniki benzynowe Euro 3 powinny być dopuszczone, tymbardziej te zasilane LPG ponieważ jest to czyste paliwo. minimum 10lat dla osób pracujacych w Krakowie i  odprowadzających w Krakowie podatki. Jest to bez sensu, czyli chodzi o środowisko czy o pieniadze?
############# Tylko Stare Miasto. Nie wolno ograniczać własnosci osob których nie stać na nowe auta, starsi  ludzie, mieszkańcy muszą móc je zaparkować pod domem. Zbyt wysokie standardy emisji . Co zrobić z autami, które nie spełniają tak wysokich norm.  Kogo stac na prawie nowe auta!!!! Po pięciu latach, nic nie zmieni sytuacji  aut zabytkowych i  starszych dopuszczonych do ruchu. Jeżeli  nie dotyczy to mieszkańców to można wprowadzić opłatę dla przyjezdnych, może ograniczy to i lość aut i spalin. Każda osoba z niepełnosprawnością, nie tylko ruchową powinna mieć samochód bez względu na jego wiek, skoro jest dopuszczony do ruchu.. Wszystkie 

auta zabytkowe przez cały rok, a nie jakieś ki lkadziesiąt dni. Istnieją stare auta pielęgnowane latami, w idealnym stanie technicznym, modele 
kolekcjonerskie, które nigdy nie spełnią wygórowanych norm spalin. Co z takim autem należy zrobić, czemu ograniczać jazdę na 50 lub nawet 100 dni, co 
to ma znaczyć skoro mieszkaniec płaci tu podatki. Ma się wyprowadzić z powodu swojej pasji!?

############# To jest absurd włączać praktycznie całe miasto w SCT. Trudno nie odnieść wrażenia, że taki wariant SCT ma na celu nie tylko kwestie związane środowiskowe, ale także (a być może: głównie) ma na celu ograniczenie ruchu na obszarze miasta. Nie podoba mi się to, że pod 
płaszczykiem dbania o środowisko miasto w zasadzie dąży do ograniczenia mobilności mieszkańców. Oczywiście wiadomym jest, że w tak dużym mieście motoryzacja indywidualna powinna zostać w jakiś sposób ograniczona, jednak w wielu miejscach na proponowanym 
obszarze SCT miasto nie potrafi  zadbać nawet o wybudowanie chodników, nie mówiąc już o bardziej skomplikowanych kwestiach jak porządna infrastruktura rowerowa, sprawna komunikacja zbiorowa itp. Z drugiej strony miasto planuje wpychać kolejne parkingi P&R w 
proponowany obszar SCT (Bronowice), co jest skrajnym idiotyzmem.
Mając na uwadze powyższe, uważam, że obszar SCT powinien zawierać obszary w których istnieją inne możliwości SPRAWNEGO przemieszczania się po mieście niż samochodami osobowymi. Wydaje mi się, że za granicę takiego obszaru należałoby uznać tzw. drugą lub trzecią 
obwodnicę. Oczywiście trzecia obwodnica nie jest ukończona, więc granica SCT w miejscach powinna przebiegać bliżej drugiej obwodnicy w miejscach gdzie trzecia obwodnica nie istnieje. Myślę, że to byłby dobry start SCT, w przyszłości SCT mogłaby ulec powiększeniu.

Obiekty handlowo-usługowe znajdujące się poza trzecią obwodnicą. Dla diesli  norma Euro 6dT jest zbyt wygórowana. Wydaje mi się, że jest to w porządku. Uważam, że jest to słuszne rozwiązanie. Istnieje spora grupa osób, które sporadycznie korzystają z samochodu w celu przyjazdu do Krakowa (np. odwiedziny 
rodziny, znajomych), mająca raczej marginalny wpływ na jakość powietrza.

Uważam, że osoby niepełnosprawne z dysfunkcją narządu ruchu również powinny zostać wyłączone z zakazu wjazdu do SCT. Mam tu na myśli  osoby, 
których niepełnosprawność nie kwalifikuje do uzyskanie tzw. karty parkingowej, ale jednak mają problemy z poruszaniem się (np. kod 05-R w orzeczeniu 
niepełnosprawności). Być może taki wyjątek powinien dotyczyć wyłącznie mieszkańców Krakowa.

Oczywiście można zadać pytanie, po co przejmować się takimi osobami, skoro nie mają karty parkingowej to widocznie nie mają problemów i sobie 
poradzą. Pozostawiam je bez odpowiedzi. Pragnę jednak zwrócić uwagę, że dla pojazdów wykorzystywanych wyłącznie w celach rekreacyjnych (tj. dla 
camperów/specjalnych) przewidziano wyjątek, zaś dla osób z problemami w poruszani  się – nie.

############# Niewielki obszar w centrum miasta. Mała strefa w centrum, to brak takich dylematów. Po co tworzyć problem? Chyba po to żeby go dzielnie zwalczać. Euro 3 i  Euro 5 tylko w centrum. Mniejsze problemy i  koszty. W ogóle nie wprowadzać strefy. Jeżeli  starsze samochody nie wjadą do miasta, to jedynym efektem, który może nastąpić, to straty. Dlaczego wycofano się z ulgi dla seniorów 70+? Przecież oni w większości przejeżdżają 2-3 tys. ki lometrów rocznie , ale bez samochodu nie mogą 
funkcjonować.( dojazd do lekarza czy na zakupy). Nie każdy mieszka w pobliżu sklepu, a przeniesienie zakupów nawet na odległość kilkuset metrów 
przekracza fizyczne możliwości większości osób po 70 roku życia. 
Ze zdecydowanej większości emerytur nie można wymienić samochodu na nowszy.

############# Cały Kraków. Powinny być jeszcze wyższe. Powinno to być minimum Euro 5 i  minimum rok 2011 dla benzyny. Norma Euro 5 w porównaniu z normą Euro 4 ma o 25% 
niższy l imit NOx oraz jako pierwsza wprowadza limit dla pyłu zawieszonego. Ponadto od roku 2008 znacznie została podniesiony l imit w programie 
CAFE, przez co samochody od roku 2008 musiały spełniać znacznie wyższe wymagania.

Dla Diesla należy od razu wprowadzić normę Euro6dtemp i rok 2018.

Jest to zły pomysł. Również mieszkańcy Krakowa powinni od razu też musieć spełniać wymagania. Jednak należy to połączyć z 90% bonifikatą opłaty emisyjnej, czyli  50 zł/miesięcznie.

Ponadto należy wprowadzić bezpłatną komunikację miejską dla posiadaczy Karty Krakowskiej w ramach rekompensaty oraz dalszego obniżania ruchu samochodowego.

Jest to dobre rozwiązanie. Jednak należy wprowadzić opłatę 50 zł/ miesięcznie i  600 zł/rocznie dla mieszkańców Krakowa mających samochody 
niespełniających norm, bez względu na datę rejestracji.

############# Uważam że osoby posiadające orzeczenie o stopniu umiarkowanym ze względu na stan narządu ruchu,nie posiadające karty parkingowej , powinny zostać 
dodane do osób które mogą wyjeżdżać bez ograniczeń,to pozwoliło by zapobiec ewentualnym trudnościom w dojazdach do pracy,oraz nie pogłębianiu 
schorzenia przez zmuszenie do środków lokomocji nie zawsze dostępnych w bliskiej odległości od domu,oraz częstotliwości połączeń 

Uważam że euro4 powinno obowiązywać zarówno diesla jak i  benzynę,jako samochody dopuszczone do wjazdu Negatywnie,osoby niepełnosprawne z dysfunkcją narządu ruchu powinny zostać zwolnione,bez segregacji ,na posiadających karty parkingowe lub nie Osoby niepełnosprawne  ,schorzenia narządu ruchu

############# Ograniczyć do ścisłego centrum Nie jest dobrą propozycją Auta starsze które są zadbane niekiedy bywają mniej emisyjne niż te nowsze Dyskryminacja mieszkańców ościennych gmin Wyciąganie pieniędzy od ludzi żeby podnieść budżet miasta Nie pasuje
############# Nie należy jej wg wprowadzac Czyli  samochód Nowy ale z pojemnością 5.7l który pali  ok 20l/100km typu SUV jest bardziej Eko nic Seicento które spali  4.5/100 Parodia i  złodziejstwo. 

Tymi przepisami tylko ciągnięcie ludzi w większe ubóstwo niż dotychczas.  
Czyli  jak zapłaci się, to ekologia już nie obowiązuje? Zwykle Eko złodziejstwo. Nagonka na biednych ludzi których nie stać na nowsze samochody. 

############# Sct powinno obejmować ścisłe centrum Krakowa jak rynek czy stare miasto. Po co robić całe miasto jak na granicy miasta są gminy co palą w piecach co chcą i  jeżdżą czym chcą A co z przedsiębiorcami płacącymi zusy i  podatki z usług transportowych?? Z założenia sct jest błędem. Stare auta same się wyeliminują z użytkowania tak jak maluchy polonezy itd Jako mieszkaniec i  przedsiębiorca uważam iż samochody już dopuszczone i  zarejestrowane powinny jeździć aż do momentu zbycia Dlaczego najbiedniejszy Mieszkaniec ma płacić za to że nie stać go na nowe auto?? To gorzej niż na Białorusi się robi Sct nie powinno dotyczyć MASZYN BUDOWLANYCH WOLNOBIEŻNYCH takich jak koparki koparko ładowarki itd gdyż jeżdżą sporadycznie pomiędzy placami 
budowy 

############# Stare miasto w obrębie plant Najwięcej spalin śmierdzących widzę z autobusów MPK, tak tych ekologicznych które jak wypalają DPF to ciągną za sobą ogon niebieskigo drazniącego 
dymu, widze kilka dziennie  

Do śmierci technicznej samochodu lub dofinansowanie na zakup nowego po zezłomowaniu starego dla osób nie zameldowanych w Krakowie i  dla samochodów zarejestrowanych poza Krakowem jak najbardziej tak i  obojętne w jakiej formie  Dodatkowo samochody z LPG pod warunkiem dobrego stanu technicznego 

############# Strefa powinna obejmować jak najmniejszy obzar. Granice pierwszej obwodnicy Krakowa są moim zdaniem najlepsza propozycja. Jeżeli  granicami byłaby pierwsza obwodnica to takie miejsca nie miałyby sensu. W innym przypadku główne ulice miasta powinny być wylaczone. M. In. 
Opolska, Kocmyrzowska, Armii krajowej, czarnowiejka, Wielicka, Kamieńskiego. Al. Słowackiego, 29 Listopada, nowohucka 

Normy, które obecnie są zaproponowane powinny być wprowadzone dopiero od 2030 roku. Na ten moment euro 2 dla benzyny i  euro 3 dla diesla. Uważam że to rozwiązanie gdyby było wprowadzone powinno także dotyczyć mieszkańców który zamieszkują gminy ościenne, które też rozliczają się w Krakowie. Uważam wprowadzenie opłat za bezsensowne. Lepszym pomysłem jest danie 5 lat na dostosowanie się do warunków. 

############# Granice strefy powinny obejmować wyłącznie ścisłe centrum miasta. Możliwość wjazdu do Krakowa powinna być utrzymana dla osób, które do tej pory  wjeżdżały ze względu na charakter swojej pracy : handel, zaopatrzenie , usługi. Uchwała nie może pozbawiać ludzi wykonywanej dotychczas pracy.  Czyli uchwała dla bogaczy, których stać na nowe samochody. Płacisz wjeżdżasz, a jak masz małą firmę jesteś zmuszony  do bankructwa. Możliwość wjazdu do Krakowa powinna być utrzymana dla osób, które do tej pory  wjeżdżały ze względu na charakter swojej pracy : handel, zaopatrzenie 
, usługi. Uchwała nie może pozbawiać ludzi wykonywanej dotychczas pracy.  

############# Strefa sct powinna pokryć jedynie dotychczasową strefę A czyli  ścisłe centrum, oraz Aleję Trzech Wieszczy i  al. 29 l istopada ,do skrzyżowania z ul. Opolską. Nie powinna być wprowadzona na terenie Nowej Huty , Podgórza , Zjeżdżając z obwodnicy samochody mogą tam zostać 
zaparkowane przez osoby przyjeżdżające z zewnątrz. tak się dzieje obecnie.

Bez sct powinna być cała Nowa Huta Dla diesli  norma euro 4 od 2006 włącznie , u większości marek są to samochody poliftowe , dla benzyny euro 3 . Niemcy znoszą strefy sct. Jeżdżę często 
do Berlina i tam dla diesli  dopuszczalne jest euro 4, zielona naklejka ,i  starsze po modyfikacji  . Dobudowany dpf lub trójdrożny katalizator. 

Bezterminowo lub po dopłacie do nowszych samochodów na poziomie dopłat dla samochodów elektrycznych , które będą niedługo proponowane Mam rozumieć , że po wniesieniu opłaty samochód z niższą normą stanie się ekologiczny. Nie ma m zdania w sprawie zmian , ale ciekawe jest , że samochód zabytkowy musi być prowadzony przez właściciela. Jak będzie prowadzony przez kogoś 
innego to już nie będzie zabytkowy ?

############# Wystarczy rynek główny Wszędzie powinno się dojechać co zasieki zrobicie szlabany? Bedzie bardziej ostrzej niż w Europie? Zamknijmy miasto po co mają jeździć samochody Euro 4 i  Góra  Euro 5 Bardzo dobrze a co za 5 lat znów trzeba kupować inne auta? Macie interesy w komisach? Nie no pewnie opłaty idą do miasta za nowe rejestrację.... Wystarczy 200 za miesiąc Tak trzeba wykończyć prawdziwą niezawodną motoryzacje a niech wydmuszki jeżdżą po drogach i  niech ludzie się pozabijają w tych wyrobach 
samochodopodobnych...niech się kręci gospodarka nawet zabytki niech idą na złom bo elektrośmieci będą zalegać na ulicach JEDNORAZOWEGO UŻYTKU 
inżynierowie i urzędnicy będą zadowoleni  bo tak mają zryty mózgi pseudo zielonym ładem 

############# Podczas afery covidowej Kraków był pusty, ruch na ulicach znikomy, rozstawione po mieście czujniki mierzące jakość powietrza w okresie grzewczym nie zarejestrowały żadnej subtelnej zmiany jakości powietrza w Krakowie bez samochodów. Kraków ma problem z powietrzem 
bo jest w dolinie. A korytarze powietrzne są nieumiejętnie zabudowywane. 

Jestem PRZECIW wymyślonym SCT ale jestem ZA rygorystycznym sprawdzaniem spalin na wjeździe do Krakowa i  usuwanie z ulic samochodów uszkodzonych, które ewidentnie "dymią". 
Pozdrawiam.
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powietrzne są nieumiejętnie zabudowywane. 

Jestem PRZECIW wymyślonym SCT ale jestem ZA rygorystycznym sprawdzaniem spalin na wjeździe do Krakowa i  usuwanie z ulic samochodów 
uszkodzonych, które ewidentnie "dymią". 
Pozdrawiam.

Podczas afery covidowej Kraków był pusty, ruch na ulicach znikomy, rozstawione po mieście czujniki mierzące jakość powietrza w okresie grzewczym nie zarejestrowały żadnej subtelnej zmiany jakości powietrza w Krakowie bez samochodów. Kraków ma problem z powietrzem 
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############# Zupełne odejście od pomysłu strefy czystego transportu Wymagania te są abusurdalne i  zmuszają ludzi do kupna nowych aut Dla osób mieszkających w Krakowie powinno być to zniesione zupełnie Opłata za wjazd do miasta tylko dlatego że ma sie starsze auto jest komiczna SCT to ogólnie tragiczny pomysł 
############# jak najmniejsza strefa. Rynek, ewentualnie strefa ograniczonego ruchu na starym mieście Nie każdego stać na zakupów nowszego samochodu. Zresztą wymiana auta gdy dobrze jeździ jest bez sensu.

Dodatkowo wg roku produkcji  stare samochody spalające mniej nie będą mogły wjechać, a nowe spalające więcej będą mogły. Bez sensu. 
Conajmniej 10-15 lat. 5 lat to za mało,żeby uzbierać na nowe auto, zwłaszcza gdy nie planowaliśmy jego zakupu i  nie potrzebujemy zmieniać tylko władze na nas to wymuszają. Jak zapłacą to już nie będą nieekologiczne? Pięknie widać, że zależy Wam tylko na kasie

############# Nie dla strefy Nie dla strefy A czemu nie 25 lat Wyciągnięcie pieniędzy od obywateli.  Krakow to nie obszar leśny. Tu żyją  ludzie. Samochody na gaz lpg cng . Hybrydy. Osób nie pełnosprawnych. Samochody zabytkowe. 
############# Rynek, w koło plant. Szpital uniwersytecki, szpital bonifratrów, sanepid Euro 3 i  Euro 5 jak w pierwotnym projekcie Zarejestrowane już auta mieszkańców nie spełniające normy Euro 3 i  Euro 5 powinny mieć prawo jeździć bez ograniczeń, natomiast bez możliwości dalszej eksplatacji  na terenie Krakowa po zbyciu. Niemoralne Mieszkańcy płacący podatki do Gminy Kraków powinni być zwolnieni  z obostrzeń do chwili  zbycia obecnego pojazdu który nie spełnia normy Euro 3 i  
############# strefa w granicach Plant 10 lat
############# Uważam że SCT nie powinna obejmować całego miasta, gdyż nie ma takiego rozwiązania w żadnym kraju. Jeśli SCT musi istnieć, powinna obejmować jak najmniejszy obszar np, ścisłe centrum. Powinien być udostępniony dojazd do wszystkich szpitali  i  parkingów P+R  
############# Strefa powinna mieć zasięg ograniczony do 2 obwodnicy. Sam pomysł strefy stanowi wykluczenie mniej zamożnych mieszkańców skazanych na użytkowanie starszych samochodów. Zabudowano kanały 

 przewietrzania miasta, nad głowami nieustannie latają samoloty z Balic i  do Balic. Nikt nie mówi i le spalin generują. 
Kierowanie się rokiem produkcji  samochodu to pójście na łatwiznę, czemu nie kierujemy się wynikami analizy spalin przeprowadzonych przez stacje 
kontroli pojazdów. Ponadto nie ma informacji  jaki jest udział starszych samochodów w całej populacji  pojazdów jeżdżących po Krakowie. 
Cała argumentacja tzw. Alarmu Smogowego zakrawa na wielką amatorszczyznę.

Dyskryminacja mieszkańców okolicznych miejscowości, ale kto Wielkiemu zabroni? No i  doszliśmy do sedna!
Ktoś musi pokryć deficyt Krakowa, i  będą to najbiedniejsi, dlaczego oni? Bo ich jest najwięcej.

Uważam, że władze miasta Krakowa działają pod presją samozwańczych ekologów, mając interes mieszkańców za nic!
Lipne badania i  analizy prowadzą do konkretnych niekorzystnych dla mieszkańców rozstrzygnięć.
Po co budowano parkingi P+R, kiedy nie będzie można do nich dojechać?
To wszystko stoi na głowie. Upór lobby EKO i  bezwolność magistratu są zdumiewające.
Powodzenia we włodarzeniu miastem. Co decyzja to wtopa!

############# Jestem przeciwny strefie. Jezeli  juz, to I Obwodnica. Oceniam zle.
############# Strefą powinna obejmować ściśle centrum oraz plac nowy i koniec. Jako mieszkaniec którego nie stać na nowe auto nie dam się wyrzucić z moim ukochanym śmierdziuchem. Dopłaćcie mi do auta spełniającego normy! Ważnym miejscem jest Kraków i robienie z niego strefy jest pomysłem wyssanym z palca naszej ukochanej unii. Nie będziesz musiał robić strefy kiedy 

ludzi będzie stać na nowe samochody. Przestańcie nam zabierać nie musicie nic dawać. 
Moja propozycja brak strefy. Dopłaty do wymiany aut i  wtedy Kraków stanie się zielony. Płacąc tyle różnych podatków Polaka pracującego ciężko nie 
stać na takie auta. 

Nie ma strefy nie ma wymogów sct. Mieszkaniec Krakowa faworyzowany lepszy od „wieśniaka” bo se może smierdzielem pomykac a „wieśniak” nie może. Dajcie żyć! Kolejny podatek! Stanowcze nie dla strefy i  dla opłat!!!!!! Nie ma faworyzowania ze względu na pochodzenie właściciela czy rok produkcji  i  inne żegnam nie pozdrawiam pomysłodawców 

############# Bezterminowe zwolnienie z SCT seniorów . Zwolnić bezterminowo z SCT kierowców starszych,seniorów np. 70+
############# Strefa powinna obejmować cały Kraków . Co to znaczy między innymi? Czyli są inne wyłączenia strefy ?Niepokoją  parkingi  Park & Reid projektowane w mieście np przy trasie Pychowickiej.  Mogą  

wymuszać wjazd samochodów nie spełniających wymogów.Należy budować parkingi przy granicach miasta. Wszyscy mieszkańcy  Krakowa są równi.
Strefę  należy  wprowadzić szybciej też dla mieszkańców. Czynnik finansowy może  ograniczyć wjazd starych samochodów  .Jeśli   nie ograniczy należy wprowadzić całkowity zakaz.

############# Granice strefy są zbyt szerokie, pierwsza albo ewentualnie druga obwodnica w zupełności wystarczy w zasadzie wszystkie miejsca powinny być dostępne dla każdego Nie są konieczne żadne restrykcje. To nie jest tak że ludzie specjalnie na złość mają stare samochody, po prostu nie stać ich na nowsze. Nie ma potrzeby 
ich dodatkowo karać i  upokarzać.

W ogóle nie powinno być SCT. To nie jest tak że ludzie specjalnie na złość mają stare samochody, po prostu nie stać ich na nowsze. Nie ma potrzeby ich dodatkowo karać i  upokarzać. Kompromitujące. Ja mam auto z zeszłego roku i  sobie wszędzie wjadę, ale nie czuję potrzeby żeby dziadek w swoim cinquecento stał na rogatkach. To nie jest 
tak że ludzie specjalnie na złość mają stare samochody, po prostu nie stać ich na nowsze. Nie ma potrzeby ich dodatkowo karać i  upokarzać. 

Problem czystości powietrza to problem kopciuchów w okolicznych gminach.

############# ul.Floriańska ( tylko) Dojazd do szpitali , lekarzy powinien być bezproblemowy dla każdego, z jego miejsca zamieszkania. Czym różni się chory leżący w Prokocimiu, od chorego 
leżącego w Instytucie Onkologicznym na ul. Gancarskiej.

Euro 4 ( benzyna i  diesel ) wjazd bez ograniczeń. Posiadany samochód zwolniony do końca swojego istnienia. Słabe. Jeżeli  mieszkaniec posiada pojazd przed wprowadzeniem SCT, to ten pojazd powinien być zwolniony bezterminowo

############# tak, ale krócej - 2 lub 3 lata popieram, ale opłaty powinny być tak wysokie, żeby wjeżdżano tylko w stanie wyższej konieczności powinna zostać uwzględniona grupa społeczna - seniorzy powyżej 70 lat. Ta grupa powinna być wyłączona z ograniczeń w taki sposób, jak w poprzedniej 
wersji  projektu

############# Należy ją znieść! Nie Zajmijcie się w końcu poważnymi sprawami. Może by tak nakażcie zamykanie kopalni  węglowych w Chinach? Jeśli  już ma być sct, to od 2050 roku Tu od początku chodzi o pieniądze, więc propozycja to 1-5zl na miesiąc. Debil izm jak to całe sct. 
############# Uważam, że strefa powinna obowiązywać na całym obszarze Krakowa. Problem są stare deasle w Krakowie. Często korzystam z roweru, zanieczyszczania  z tych samochodach wywołują u mnie migreny podczas 

przemieszczania się po ścieżkach rowerowych w sąsiedztwie z samochodami.
SCT powinna obowiązywać dla wszystkich mieszkańców. Powinien obowiązywać kategoryczny zakaz wjazdu do Strefy.

############# Uważam że ingerujecie w podstawowe prawa obywatelskie. Takim prawem, jest prawo do swobodnego przemieszczania się. Bezczelność wasza przekracza wszystkie granice!!! Weźcie się do roboty darmozjady!!! Zajmijcie się pożytecznymi sprawami zamiast uprzykrzać życie mieszkańcom. Zostało wielokrotnie udowodnione, że samochody mają znikomy wpływ na zanieczyszczenie powietrza. Precz z SCT!!! Stop dla SCT!!! Tak, jak nie wiadomo o co chodzi, to chodzi o??? Tak, pieniądze z kieszeni mieszkańców na wasze fanaberie. Pozbawmy ludzi ich podstawowego prawa do 
przemieszczania się, a jak chcą się przemieszczać to niech płacą. Brawo!!! Świetny totalniacki pomysł.

Precz z sct, precz z waszymi totalniackimi pomysłami. 

############# Absurdalne jest utworzenie SCT dla całego obszaru miasta. Spowoduje to paraliż w sprawach życiowych dla mieszkańców miasta i  przyjezdnych i  wszystko wskazuje na to, że miasto stanie się zamkniętą enklawą, w której przemieszczać się wyłącznie pieszo jako jedynym 
pewnym środkiem komunikacji  (biorą pod uwagę doświadczenia z komunikacją miejską). Nie stanowi rozwiązania możliwość przemieszczania się rowerem, hulajnogą dla osoby starszej, chorej lub z innych względów niesprawnej. proponowane rozwiązanie nie uzdrowi miasta 
zabetonowanego z zabudowanymi cięgami wentylacyjnymi z niekontrolowaną rozbudową.

To jest żart. Propozycja jest skandaliczna. W Krakowie jest ki lkanaście szpitali, wiele ośrodków dla seniora, przychodni zdrowia, ważnych dla ogółu 
mieszkańców Krakowa i  województwa instytucji . Jakie kryterium doboru wybraliście Państwo wyznaczając niektóre tego typu jednostki, uniemożliwiając 
dostęp do innych z krzywdą dla obywateli  będących w potrzebie. Po znajomości, losowo, a może tak widzi mi się. Jak mieszkaniec np. Bochni pozostawi 
samochód na Park and Ride na Górce Narodowej ?. Czy Urzędnicy w ogóle znają plan miasta Krakowa. Nie wolno bezrefleksyjnie spełniać własnych 
ambicji  z krzywdą dla obywateli. Dodatkowo, wobec powszechnie znanej trudnej sytuacji  finansowej Miasta i  sposobu realizacji  wszelkich inwestycji  
komunalnych niema żadnej gwaranci, że obiecywane rozwiązania w zakresie budowy miejsc parkingowych mogą i  będą zrealizowane.

Rok produkcji  samochodu nie ma żadnego wpływy na spełniane normy. Istotna jest wyłącznie norma EURO dotycząca emisji  spalin i  to powinno być 
jedyne wymagane kryterium 

Samochody będące w posiadaniu, na dzień wprowadzenia SCT,  mieszkańców Krakowa i/lub osób płacących tu podatki  powinny zostać w całości i  bezterminowo wyłączone z wymogów z SCT, do czasu ich zbycia pod dowolnym tytułem prawnym, lub całkowitej niesprawności 
technicznej. Przeciwne rozwiązanie naruszać będzie podstawową zasada prawa tj. nie działanie prawa wstecz. 

Rozwiązanie nie uwzględnia w ogóle sytuacji życiowych, w których niemożliwe jest oszacowanie czasu niezbędnego na ich załatwienie (np. przedłużające się 
oczekiwanie w kolejce do lekarza nawet w przypadku umówienia wizyty na konkretną godzinę. Nawet potencjalne umożliwienia przedłużenia czasu parkowania 
w sposób zdalny nie stanowi rozwiązania ponieważ w obecnym systemie prawnym nie istnieje obowiązek posiadania telefonów komórkowych.

Samochody Mieszkańców Krakowa i  osób płacących podatki w Krakowie powinny zostać bezterminowo dopuszczone do ruchu w SCT do czasu zbycia 
pojazdu lub wyrejestrowania. 

############# Uważam że przepisy zawarte w ustawie są za bardzo zaostrzone i  powinny być zmienione. Na obecną chwilę i  przez przynajmniej najbl iższe 5 lat powinny wjeżdżać samochody z dieslem euro 5 oraz benzyna euro 3. Byłbym skłonny się przychylić do zostawienia restrykcji  które są 
zaproponowane na chwilę obecną w ścisłym centrum miasta z możliwością wjechania za opłatą.

Na obecną chwilę i  przez przynajmniej najbl iższe 5 lat powinny wjeżdżać samochody z dieslem euro 5 oraz benzyna euro 3. Byłbym skłonny się przychylić 
do zostawienia restrykcji  które są zaproponowane na chwilę obecną w ścisłym centrum miasta z możliwością wjechania za opłatą.

Uważam że mieszkańcy Krakowa oraz Powiatu Krakowskiego powinni być traktowani na równych zasadach ze względu na to że tworzą aglomeracje Miasta Krakowa oraz jedna wielka duża społeczność powiązaną z przemysłem, zamieszkaniem, handlem, usługami, opieką 
medyczną i  szkolnictwem. Podjęcie przez miasto innej decyzji doprowadzi do zwaśnienia tych społeczeństw (bardzo ograniczona możliwość dojazdu do pracy, szkoły itp.) mimo wieloletniej pracy która doprowadziła do tego że staliśmy się jednym społeczeństwem miasta 
Krakowa i  okolic.

Uważam że to rozwiązanie jest dobre tylko dla ludzi którzy dojeżdżają z dalszych miast dla których Kraków jest tylko miastem tranzytowym lub turystycznym. Uważam że w liście wyjątków powinny być również  wpisane pojazdy mieszkańców Powiatu Krakowskiego. 

############# Żadnej strefy!!! Za mały obszar kpinaml. Żadnej strefy Euro 4 dla wszystkich Dla wszystkich mieszkańców Małopolski 10 lat Żadne opłaty Bez warunkowo pojazdy historyczne i  zabytkowe.
############# Strefa powinna dotyczyć  tylko starego miasta, czyli  od Kleparza go  ul. Krakowskiej. To jest zła propozycja To jest zły pomysł z uwagi że mając rodzinę poza Krakowa, która ma stary samochód nie będzie mogła mnie odwiedzić To jest dyskryminacja ludzi spoza Krakowa.  Jeżeli  Kraków wprowadzi takie opłaty, to wyjeżdżając  z miasto powinni wpłacać opłatę klimatyczna w każdej 

miejscowości przez którą przejeżdżają.
############# Maksymalnie do Plant. Wyłączyć wszystkie ulice aż do Plant. Maksymalnie EURO 3 Samochody mieszkańców wyłączone na stałe. Ok Mieszkańcy powinni  być wyłączeni na stałe. 
############# Jest prawidłowa Jest prawidłowego Bardzo dobrze. Konieczne jest ograniczanie pojazdów które zanieczyszczają środowisko.
############# Uważam, że granica SCT powinna być poprowadzona zasadniczo wzdłuż obwodnic Krakowa. Tam gdzie granica miasta sięga poza obwodnicę to granica SCT powinna być ustanowiona na obwodnicy (sama obwodnica poza strefą SCT):

- Południe - autostrada A4 od węzła Kraków-Tyniec do Kraków-Bieżanów
- Wschód - trasa S7 od węzła Kraków-Bieżanów do Kraków-Grębałów i dalej do Kraków-Mistrzejowice
- Północ - trasa S52 od węzła Kraków-Mistrzejowice do węzła Balice przy czym w miejscach gdzie obwodnica wykracza poza granicę miasta, granica SCT powinna przebiegać wzdłuż granicy miasta (tutaj nie ma wyjścia)
- Zachód - autostrada A4 od węzła Balice do węzła Kraków-Tyniec przy czym w miejscach gdzie obwodnica wykracza poza granicę miasta, granica SCT powinna przebiegać wzdłuż granicy miasta (tutaj nie ma wyjścia).

Ze strefy SCT powinny być związane z obwodnicą węzły - chodzi o to aby istniała możliwość zawrócenia.
Rozważyłbym też wyłączenie ze strefy przyległych do obwodnicy stacji  benzynowych - przykład: stacja BP przy ul. Mirowskiej, przy węźle Kraków-Bielany,  stacja Orlen przy ul. Tynieckiej przy węźle Kraków-Tyniec,

Uważam, że powinna być możliwość dojazdu do parkingów Park and Ride zlokalizowanych przy granicy SCT tak, aby istniała możliwość przesiadki na 
transport zbiorowy. Co do stworzenia dojazdu do zespół szpitali  i  ośrodku dla seniorów w Prokocimiu jest to jakaś opcja ale też miejsce do nadużyć.

Z doświadczenia wiem, że niektóre starsze samochody zadbane przez właścicieli  potrafią emitować mniej szkodliwych substancji  niż pojazdy nowsze ale 
zaniedbane, więc może się okazać, że pojazd dopuszczony z racji  wieku będzie bardziej "smrodził" (np.: samochód z wyciętym katalizatorem) niż pojazd 
starszy.
Może warto dopuścić możliwość przeprowadzania dodatkowych badań pod kątem emisyjności zanieczyszczeń na stacjach diagnostycznych dla 
właścicieli  pojazdów starszych. Jeżeli  pojazd przeszedłby testy to mógłby zostać dopuszczony do wjazdu do strefy.
Takie badania musiałyby być przeprowadzane na wyznaczonych stacjach diagnostycznych w cyklach np.: corocznych.

Uważam to rozwiązanie za złe ponieważ ze strefy SCT zrobi  się maszynkę do zarabiania pieniędzy. W mojej ocenie l ista wyjątków jest kompletna. Ważne jest, aby w przypadku pojazdów przewożących osoby z niepełnosprawnościami rzeczywiście takie 
osoby się w nich znajdowały i  aby się nie okazało, że połowa mieszkańców to osoby niepełnosprawne 

############# Strefa w początkowym okresie funkcjonowania STC powinna obejmować wyłącznie centrum jak ma to miejsce np. W stolicy kraju. Moim zdaniem strefa początkowo powinna obejmować wyłącznie centrum aby dać szansę mieszkańcom okolicznych miejscowości na wymianę aut. 
Możliwość dojazdu do park and ride nie rozwiąże problemu mając na uwadze ilość kursów tramwajów i autobusów, już teraz są przepełnione a co będzie 
kiedy mieszkańcy miejscowości ościennych zaczną dojeżdżać do pracy MPK? Czy miasto wzięło to pod uwagę? Czy zostanie zwiększona czestotl iwosc 
kursowania autobusów i tramwajów? Czy miasto stać na zwiększenie taborów MPK? 

Uważam że wymagania są zbyt restrykcyjne. Może to niekorzystnie wpłynąć na ceny usług np. Remontowych, dostawców itp. Jeśli  wykonawcy którzy są 
spoza Krakowa będą musieli  dopłacać 500zl miesięcznie za możliwość wjazdu do miasta wpłynie to negatywnie na wzrost cen niektórych usług. Ponadto 
wielu właścicieli  np. Salonów kosmetycznych, sklepów mieszka poza Krakowem i nie posiada nowych aut - zapewne również podniosą ceny swoich usług 
jeśl i  koszty dojazdu do pracy ulegną zwiększeniu lub zamkną swoje interesy. 

Uważam że nie dokonca jest to dobre rozwiązanie. Dyskryminuje w ten sposób mieszkańców okolicznych wsi i  miast. Zamiast dać im możliwość w tym czasie odłożenia pieniędzy na nowy samochód miasto wymaga uiszczania opłaty za możliwość wjazdu do miasta co może 
sprawić, że wiele osób zrezygnuje z pracy w mieście ponieważ niekorzystne będzie dla nich dojeżdżanie komunikacja miejska która w Krakowie nie funkcjonuje na wysokim poziomie. Porównując inne Europejskie miasta np. Wiedeń gdzie metro czy tramwaj jeżdżą z 
częstotl iwością co kilka a nie ki lkanaście minut komunikacja krakowska nie jest atrakcyjnym rozwiązaniem. Ponadto panujący tłok nie zacheca do korzystania. 

Uważam że nie jest to dobre rozwiązanie, zdanie na ten temat wyraziłam wyżej. Uważam że zniechęci to mieszkańców ościennych miejscowości do korzystania z 
usług w Krakowie, będą szukać rozwiązań gdzie indziej co niekorzystnie wpłynie na rynek usług w mieście. 

Uważam że wszyscy powinni zostać potraktowani  tak samo, diesel z 2012 czy 2013r. O pojemności si lnika 2.0 nie może wjechać do miasta a już diesel z 
2018 o pojemności si lnika 5.0 może? Gdzie tu logika... grupa spoleczna? Może macie na myśli kler? Uważam że nie powinno być żadnych wylaczen dla 
mieszkańców, powinni zostać potraktowani tak samo jak mieszkańcy miejscowości ościennych. Skoro oni  nie mają możliwości w ciągu 5 lat odłożyć 
pieniędzy na nowe auto tylko wpłacać do miasta opłatę 500zl/msc to mieszkańcy podobnie. 

############# strefa powinna być ograniczona do obszaru starego miasta (obszar wewnątrz Trzech Wieszczy, Kalwaryjskiej, Konopnickiej) Po pierwsze przekroczenia nie występują w całym Krakowie (chyba tylko na ul. Krasińskiego) więc nie ma potrzeby (chyba że nękanie obywateli) ustalenia 
tak dużej strefy. Po drugie jeżeli  całe miasto jest strefą, to co ludzie porzucą samochody na rogatkach miasta gdzie nie ma przystanku i  parkingów P+R? co 
z dojazdem biednych ludzi np. na Wawel, sanktuariów?

Oprócz ideologii, w szczególności z racji  braku badań przeprowadzonych przez Miasto w zakresie faktycznych zanieczyszczeń, normy Euro 4 i młodsze w 
zasadzie podobnie chronią środowisko. W przypadku pojazdów na ropę, w zasadzie wykluczacie większość Polaków z możliwości wjazdu do miasta. 
Można też surowsze normy wprowadzić np. na terenie Starego Miasta a inne na innym obszarze.

Zwolnienie powinno na pewno dotyczyć też pojazdów zakupionych po 1 lipca. Dla czego lepiej mają być traktowani tylko ci  których było stać na auto z si lnikiem na ropę przed 1 lipca, a inaczej (gorzej) ci których stać będzie dopiero później Skok na kasę - maksymalne kwoty. Jak to ma chronić środowisko? To świadczy o tym, że celem jest łupienie mieszkańców i przyjezdnych, w szczególności 
obszar jak duża jest ta strefa.

Czemu ankieta wprowadza w błąd -jak krakowianin kupi auto po 1 l ipca 2025 r. to nie jest uprawniony do wjazdu : właściciel lub przynajmniej jeden ze 
współwłaścicieli  pojazdu został nim do 30 czerwca 2025 r.

############# S.C.T. powinna być strefą umożliwiając wjazd do miasta z każdej strony i  zaparkowanie w Park and Ride zlokalizowanym jak najbliżej tego wjazdu.
############# Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu 
############# Wnioskuję o wprowadzenie minimalnego obszaru Strefy Czystego Transportu, obejmującego fragment obszaru Starego Miasta Wnioskuję o możliwość dojazdu każdym autem, niezależnie do jego poziomu emisji zanieczyszczeń do następujących lokalizacji:

wszystkie szpitale w Krakowie,  Pętle Autobusowe (m.in Nowy Kleparz, Krowodrza - tam jest też parking przy pętli), 
Proponuję system obowiązujący np w Niemczech: prawo wjazdu do miasta posiada każdy pojazd, jedynie opłata roczna (nalepka przypisana do pojazdu) 
jest zróżnicowana w zależności od poziomu emisji . Poza tym Kraków nie ma dostatecznej i lości parkingów na obrzeżach, które umożliwiałyby 
pozostawienie samochodu i  poruszanie się wewnątrz miasta komunikacją miejską. Od tego należałoby zacząć (od budowy takich skomunikowanych 
parkingów).

Wnioskuję o bezterminowe wyłączenie spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców Krakowa oraz mieszkańców Powiatu Krakowskiego. Proponuję wariant istniejący w Niemczech: jednorazowa opłata dla danego samochodu (ew. dodatkowo roczna i  miesięczna)

############# Tak,  SCT  powinna być ograniczona do Śródmieścia i  Kazimierza to znaczy do  obszarów turystycznych. Tak Ograniczenia standardu emisji  nie powinny dotyczyć emerytów z Krakowa utrzymujących się emerytury ponieważ nie stać ich na zakup nowszego 
samochodu, które bardzo podrożały.

Okres  wyłączenia spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców Krakowa powinien być dłuższy niż 5 lat np. 8 lat. Dobrze, opłaty powinny być zmniejszone. Emeryci powyżej 70 lat powinni mieć możliwość wjazdu do SCT bez żadnych ograniczeń czasowych i   standardów  emisji spalin, we własnym 
samochodzie i  prowadzącym ten samochodów. W przeciwnym razie osoby , których nie będzie stać nowszy samochód będą go pozbawieni.
Co z samotnymi emerytami żyjącymi z emerytury, które w większości są niskie i  niemożliwością jest kupienie nowszego auta. Tych emerytów będzie 
przecież ubywać.

############# Tylko Stare Miasto, zaraz zostaną tylko turyści a handlowcy znikną. A kto to  będzie pilnował? Będą zaświadczenia szpitale wydawać? Rogatki założycie ? Paranoja. Dlatego podtrzymuję to co napisałam wyżej. Większość ludzi nie stać na nowe auta, pomyślcie o tym. Dlaczego tylko Europa ma się dostosowywać, a inne kontynenty? Cały czas my i  my. Sami nie 
zatrzymamy różnego rodzaju zagrożeń dla Ziemi, nie tylko na niej mieszkają Europejczycy.

Czy tylko mieszkańcy Krakowa pracują w tym mieście? Nie, nawet powiedziałabym, że większość pracujących w Krakowie, to osoby spoza niego - z ościennych wsi, gmin, a nawet i  miast. Więc, dlaczego tylko Krakowianie mają mieć ten przywilej. Jestem nauczycielką i  dojeżdżam 
spoza Krakowa, zaraz dopiero zacznie brakować nauczycieli  w szkole, bo mnie na 500 zł miesięcznie nie będzie stać :( ani na wymianę auta na nowe.

Mieszkamy poza Krakowem - obydwoje w nim pracujemy, dziecko uczy się w szkole. Dwa auta i kolejne opłaty? NIE! Żadna :(

############# Tylko ścisłe centrum miasta To nie jest dobra propozycja bo wystarczy ścisłe centrum objąć takim obszarem Specjalnie wymieniłem auto na diesla z euro 5 no takie było wymagane w poprzednim projekcie, a teraz nagle zmieni liście zdanie i norma podskoczyła 
do euro 6! W kolejnej propozycji  zabronicie jazdy autem? Gdzie jest jakiś sufit waszych wymysłów? Mieszkam w Krakowie i  nabyłem auto zanim 
zaczęliście zmieniać zdanie i  nie wyobrażam sobie że możecie mi zakazać jazdy nim. 

Powinno być całkowite wyłączenie dla mieszkańców Krakowa (a może i  wszystkich?) dla aut nabytych do momentu wprowadzenia strefy - czyli  najprościej mówiąc dla aut kupionych po wprowadzeniu strefy będzie zakaz wjazdu (jeżeli nie spełniają norm). Wszystkie dane są w 
cepik-u przecież, a i tak chcecie korzystać z automatycznego systemu więc nie widzę przeszkód w takim podejściu... 

Tak, ale j.w. zakupione po wprowadzeniu strefy Nie trzeba tworzyć wyjątków, jeżeli  umieści się zapis że strefa będzie dotyczyć tylko aut nabytych po wprowadzeniu strefy 

############# Strefa Czystego Transportu powinna objąć ścisłe centrum Krakowa.  Osoby spoza Krakowa ale z gmin sąsiadujących bezpośrednio z granicami Krakowa a pracujące w Krakowie nie mają tak rozbudowanej komunikacji  zbiorowej żeby nią dojechać do pracy. Do wjazdu do Krakowa powinny być dopuszczone starsze samochody Diesel . Dlaczego nie ma jednego roku dopuszczenia samochodów na benzynę i  
diesel? To jest niesprawiedliwe. Nie każdego stać na kupno nowego samochodu. Zresztą za pięć lat znowu by miały zmienić się zasady i  właściciele 
samochodów diesel kolejny raz byliby poszkodowani.

############# Zamiast kierować się rokiem produkcji  czy normą Euro, należy egzekwować faktyczne wymogi czystości spalin badaniem technicznym. Wiele 
samochodów ma usunięte elementy odpowiedzialne za emisję szkodliwych substancji  a mimo to formalnie spełniają normy. 

Wyłączenie powinno być na 8 lat Absurdalne

############# Tak Nie Dla wszystkich obywateli  nawet spoza miasta  okres przejściowy 5 lat
############# Strefa powinna obejmować minimalny obszar ograniczony pierwszą lub drugą obwodnicą. Zamiast wprowadzać jakieś chore strefy, to niech policja zajmie się wyłapywaniem samochodów kopcących jak lokomotywa i  trujących środowisko. Bo co dzień jeżdżę po Krakowie i  

widzę takie auta.
Wielu ludzi z gmin ościennych pracuje w Krakowie i  miejsce pracy dla każdej z tych osób jest miejscem dla nich ważnym. Normy powinny zostać obniżone. Nie każdego stać na najnowsze auto. Tak rygorystyczne normy spowodują wykluczenie transportowe wielu ludzi i  

rodzin - zwłaszcza tych starszych, biedniejszych, mniej zarabiających i  rodzin wielodzietnych.
Rozwiązanie wykluczające osoby spoza Krakowa jest wysoce niesprawiedliwe i  krzywdzące. Wszyscy powinni być równi wobec prawa. Jak napisałem powyżej- rozwiązanie wykluczające osoby nie będące mieszkańcami jest niesprawiedl iwe i  powoduje nierówne traktowanie ludzi. Czy 

mieszkańcy Krakowa wyjeżdżając poza miasto do gmin ościennych też będą płacić jeżeli  ich auto nie spełnia wymogów. Rozwiązanie to jest "maszynką" do 
zarabiania pieniędzy na mieszkańcach gmin ościennych.

Rozwiązanie wykluczające osoby spoza Krakowa jest wysoce niesprawiedliwe i  krzywdzące. Wszyscy powinni być równi wobec prawa.
Lista ta pokazuje o co tak naprawdę chodzi - o pieniądze, a na pewno nie o środowisko. Skoro będą mogły jeździć kopcące samochody zwolnione z tych 
przepisów.

############# Propozycja jest bardzo dobra. SCT powinna obowiązywać na obszarze całej aglomeracji  Krakowskiej i  to jak najszybciej. Na ten moment te strefy mogą zostać, ale jak najszybciej powinnien być wprowadzony zakaz na całym obszarze aglomeracji  Propozycje są bardzo dobre. To zdecydowanie za długi okres. 3 lata to maksymalny okres wyłączenia. Bezwzględny zakaz bez możliwości wnoszenia opłat! Samochody zabytkowe powinny być wyłączone z ograniczeń na stałe. I tylko ta grupa 
############# Zważywszy na europejskie trendy zmniejszające granice aktualnie istniejących stref oraz użyteczność rozwiązania przede wszystkim dla mieszkańców, Strefa maksymalnie powinna obejmować tereny dzielnic Stare Miasto oraz Kazimierz będących turystycznymi wizytówkami 

miasta, z uwzględnieniem przejazdu przez ul. Dietla.
Jw. Same wymagania są bezsensowne z praktycznego punktu widzeni, gdyż często starsze pojazdy wytwarzają mniejszą emisję CO2, a nie mają normy euro 4 

gdyż w latach ich produkcji jeszcze nie istniała. Natomiast nowe samochody, często emitujące ogromne i lości CO2, będą mogły wjechać. Więc tak 
naprawdę to segregacja mieszkańców miasta względem ich możliwości finansowych.

Dla mieszkańców de facto zmuszonych do mieszkania w granicach miasta oraz dla osób zamieszkałych w aglomeracji , a pracujących w Krakowie, nie powinny w ogóle zostać wprowadzone jakiekolwiek wymagania co do aut. Byłoby sensowne w przypadku zmniejszenia powierzchni Strefy. Pojazdy specjalne oraz zabytkowe powinny być całkowicie zwolnione spod zakazu wjazdu ze strefy ze względu na ich specyfikę.

############# Stare Miasto - ring otoczony plantami, maksymalnie odpowiednim strefy płatnego parkowania. Zgodnie z odpowiedzią na pytanie pierwsze - dojazd do wszystkich parkingów p+r np. Na Czerwone Maki Mam auto z 1996 roku i  nie chciałbym go zmieniać. Wydłużcie to proszę do 7 lat Starsze samochody mają najczęściej biedni, skromni ludzie, dlaczego chcecie ich dodatkowo obciążać kosztem tylko dla tego że sa biedni i  nie stać ich na 
nowsze auto?

Proszę o wydłużenie do 7 lat dla Krakowian

############# Poszerzyć najbardziej jak się da. Wymagania są zbyt łagodne. Żadnych wyłączeń, wszyscy są równi wobec prawa, mieszkańcy Krakowa też. Stawka powinna być maksymalnie wysoka, aby efekt czystego powietrza był zmaksymalizowany. Samochody historyczne/zabytkowe nie spełniają żadnych norm, więc wyłączenie ich jest absurdalne.
############# Tylko stare miasto Wszyscy rdzenni krakowianie powinni  być wyłączeni z ograniczeń.  Za krótki okres myślę że 8 lat było by w porządku Ok Wprowadzić zakaz wjazdu dla gmin ościennych. Kraków dla rdzennych krakowian
#############
############# Strefa jeśli  już ma powstać powinna objąć obszar tylko ścisłego centrum Powinien być możliwy dojazd do wszystkich Szpitalnych oddziałów ratunkowych. W przeciwnym razie ludzie spoza Krakowa będą wzywać pogotowie chcąc 

uniknąć opłaty lub kary co może skutkować większym obciążeniem pogotowia fatunkowego
Emisja Euro jest ściśle powiązana z wiekiem pojazdu. Nie wszyscy są w stanie zmienić auto szczególnie w czasach kiedy samochody drożeją. W związku z 
tym jest to dyskryminacja z uwagi na status społeczny. Są inne możliwości np. ograniczenia prędkości, obszary o wzmożonej kontroli  emisji  spalin.

Są jeszcze poza miastem mieszkańcy powiatu krakowskiego, którzy uczą się tam, pracują itp. wprowadzenie opłat w aktualnie zaproponowanej formie jest rażąco niesprawiedliwe oraz podważa zaufanie do władz. Jest to rażąco niesprawiedliwe rozwiązanie oraz podważa zaufanie społeczeństwa do urzędów. Dlaczego zabytkowe mają wjeżdżać na innych prawach? Przecież emitują więcej zanieczyszczeń niż inne. No, zabytkami jeżdżą przeważnie bogaci ludzie 
więc znowu w żaden sposób ich to nie dotknie... Chciałam dodać, że ogólnie cała ta sprawa jest przykra, że pomimo ogromnego i  wyraźnego sprzeciwu 
miasto na siłę chce takie rozwiązania wprowadzić. Pozdrawiam i do zobaczenia przy urnie wyborczej ...

############# Tylko ściśle centrum powinno na początek mieć sct Nie dla sct Nie dla sct Nie dla strefy sct
############# Wokół Plant Dla mieszkańców Krakowa 10 lat na zmianę auta, wyłączenie aut LPG Bzdura
############# Tylko wewnątrz ATW i Dietla Muzeum Lotnictwa Polskiego, Cogiteon, Centrum Edukacji  Przyrodniczej a nawet cały Campus UJ Dopuścić samochody z 2016 roku (dla uczczenia Światowch Dni Młodzieży '16) 10 lat Auta z delagacją (h)Uresuli von der Layen. Od 31 stycznia Krakowianie piszemy majuskułą. Zakazać samochodom na numerach KTT, SO, ERA WRA
############# Strefa tylko ścisłe centrum, podobnie jak Warszawa. Dojazd do dworca kolejowego oraz autobusowego. aut benzynowych starszych niż wyprodukowane w 1997 r. oraz z si lnikiem diesla starszych niż z 2000 r.Ponadto właściciele aut wiekowych j.w. przy 

rejestracji w WK UMK powinni mieć w dowodzie wpis o niedopuszczeniu do ruchu w SCT.
Po 5 latach,poddać konsultacjom możliwość wyłączenia spod wymogów SCT na następny okres np.następne 5 lat.Liczba aut będzie się automatycznie zmniejszała. Przykładowo 6 x w roku nieodpłatnie, od kolejnych odpłatnie. Po 5 latach,ponowne konsultacje o wydłużenie okresu.Po 5 latach i lość aut niespełniających normy,naturalną koleją rzeczy zmniejszy się.  Dziękuję!

#############
############# Strefa od Rynku Głównego do Plant!!! Szpital na Siemiradzkiego Mieszkańcy oraz przedsiębiorcy żadnych ograniczeń czasowych w strefie Jeśli  mają być opłaty to przynajmniej przez 10 lat 
############# Od południowej strony do ul Dietla , dalej Aleje 3 wieszczów i dalej Powstania Warszawskiego Urząd Skarbowy Wadowicka Nie powinno być podziału na roczniki , diagności powinni eliminować z dróg samochody które zanieczyszczają powietrze . Bardziej łagodne traktowanie 

samochodów zasilanych gazem  ,ten sposób jest chyba najmniej emisyjny
Jw Wychodzi na to że nie zależy na czystym powietrzu , tylko na kasie

############# Należy ją całkowicie zl ikwidować. To dyskryminacja i  strefa wykluczenia ,dla mniej zamożnych obywateli. Likwidacja strefy . Jeśli  samochód przeszedł badania diagnostyczne,to ma prawo poruszać się po mieście. Likwidacja strefy. Oszustwo Żadnych stref Żadnych stref wykluczenia . Globalne oszustwo i  dyskryminacja obywateli.
############# Stere miasto Planty Paranoja jak to kontrolować — wyznaczać ścieżki Euro 4 z wyłączeniem samochodów zabytkowych i  kolekcjonerskich Nierówność społeczna Naciągnięcie ludzi na koszty Paranoje bezsensowne zapisy między innymi i lość dni dla zabytków po wcześniejszym zgłoszeniu,

Naciągnięcie i  ograniczenie praw wolności konstytucyjnych 



############# Niewystarczająca infrastruktura transportowa
Kraków, choć posiada rozwiniętą sieć komunikacji miejskiej, nadal zmaga się z problemami infrastrukturalnymi, takimi jak ograniczona l iczba parkingów typu "Park and Ride", przeciążenie kluczowych tras tramwajowych oraz zbyt mała l iczba alternatywnych połączeń. 
Wprowadzenie strefy czystego transportu mogłoby spotęgować problemy komunikacyjne, zmuszając osoby spoza miasta do korzystania z już przeciążonych środków transportu publicznego.
Koszty dla mieszkańców
Wprowadzenie strefy czystego transportu oznaczałoby konieczność wymiany samochodów na niskoemisyjne lub elektryczne. Dla wielu mieszkańców, zwłaszcza tych o niższych dochodach, zakup nowego pojazdu jest nierealny finansowo. W rezultacie ograniczono by ich 
mobilność, co mogłoby pogłębić nierówności społeczne.
Wpływ na lokalną gospodarkę
Wielu przedsiębiorców, w tym małych i  średnich firm, korzysta z pojazdów dostawczych starszego typu. Ograniczenie ich wjazdu do strefy czystego transportu zwiększyłoby koszty prowadzenia działalności (np. zakup nowych pojazdów, wyższe opłaty za dostawy), co mogłoby 
prowadzić do wzrostu cen usług i  towarów oraz ograniczenia konkurencyjności lokalnych firm.
Brak odpowiednich zachęt dla zmiany
W Krakowie wciąż brakuje dostatecznych zachęt do korzystania z pojazdów elektrycznych, takich jak ulgi podatkowe, szeroka sieć stacji  ładowania czy preferencyjne warunki parkowania. Bez tych rozwiązań mieszkańcy będą bardziej sceptycznie nastawieni do konieczności 
zmiany swoich nawyków transportowych.
Niedostateczna świadomość społeczna
Wprowadzenie tak restrykcyjnych rozwiązań wymagałoby długotrwałej edukacji  mieszkańców w zakresie korzyści ekologicznych i  zdrowotnych. Obecnie wielu mieszkańców Krakowa nie dostrzega bezpośredniego związku między zanieczyszczeniem powietrza a transportem 
samochodowym. Nagłe wprowadzenie strefy mogłoby wywołać protesty i  niezadowolenie społeczne.
Alternatywne źródła zanieczyszczeń
Transport nie jest jedynym źródłem zanieczyszczeń powietrza w Krakowie. Znaczącą rolę odgrywa niska emisja wynikająca z ogrzewania budynków. Wprowadzenie strefy czystego transportu, bez jednoczesnego rozwiązania problemu pieców węglowych i  innych źródeł emisji , 
mogłoby przynieść jedynie marginalne efekty w poprawie jakości powietrza.
Brak jednoznacznych dowodów na skuteczność
Wprowadzenie podobnych stref w innych miastach Europy nie zawsze przyniosło oczekiwane efekty. W niektórych przypadkach poprawa jakości powietrza była minimalna, a koszty społeczne i  ekonomiczne – znaczne. Kraków, borykający się z wieloma innymi wyzwaniami 
urbanistycznymi, mógłby jedynie stracić na takiej decyzji .
Podsumowując, wprowadzenie strefy czystego transportu w Krakowie jest rozwiązaniem niepraktycznym w obecnych warunkach. Zamiast tego miasto powinno skupić się na poprawie infrastruktury, promocji  ekologicznych rozwiązań oraz edukacji  mieszkańców.

############# Tylko stare miasto Płać targowy rybitwy Roczniki np 2004 dizel i  2000 benzyna powinny wiechac do miasta bo społeczeństwo jest coraz biedniejsze przy takiej drożyzniea A co mieszkańcy z obżeży miasta mają być gorsi   gdzie równouprawnienia Takie rozwiązanie jest do rozważenia Nie mam zdania Jestem pszeciwny SCT
############# Rynek Główny i  przylegające ulice. Granice strefy powinny wyznaczać Planty. 
############# Tak. Wycofać całkowicie. Strefa jeśl i już tylko w okolicach ścisłego centrum tj. rynku. Kupiłem już auto euro5, zgodnie z poprzednimi założeniami więc teraz skoro diesel ma być min. euro6d niech miasto kupi mu taki samochód. Mieszkańcy zameldowani wjazd bez ograniczeń. Źle, bardzo źle.
############# Uważam że nie powinno być żadnych stref czystego transportu. Jest to dyskryminacja mniej zamożnych ludzi na korzyść bardziej majętnych. Każdy obywatel płaci podatki i powinien mieć równe prawa. 
############# Żadnej strefy w Krakowie Żadnej strefy w Krakowie Żadnej strefy w Krakowie Żadnej strefy w Krakowie Żadnej strefy w Krakowie Żadnej strefy w Krakowie 
############# Wnioskuję o wprowadzenie obszaru Strefy Czystego Transportu na obszarze minimalnym, tj. obejmującym niewielką część obszaru Starego Miasta (maksymalnie do I obwodnicy). Wnioskuję o możliwość dojazdu każdym autem osobowym, dopuszczonym do ruchu po drogach publicznych do następujących lokalizacji:

wszelkiego rodzaju szpitale oraz przychodnie lekarskie (m.in. szpitalne oddziały ratunkowe (tzw. SOR), izby przyjęć, pogotowie, etc.), położone na terenie 
miasta Krakowa. Dodatkowo: Park and Ride Krowodrza Górka, SP ZOZ Szpital Uniwersytecki w Krakowie (Jakubowskiego 2), Pętla Autobusowa (Nowy 
Kleparz), Pętla Tramwajowa (Kamienna).

Powyższy wniosek wynika z zasady utrzymania podstawowych praw konstytucyjnych, takich jak wskazana w art. 32 ust. 1 i 2 Konstytucji  RP gwarancja 
równości wszystkich wobec prawa oraz zakaz dyskryminacji w życiu politycznym, społecznym lub gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny.
  

Powyższy wniosek związany jest również z koniecznością przestrzeganie prawa do wolności poruszania się, gwarantowanej w art. 52 ust. 1 Konstytucji RP, 
zgodnie z którym "każdemu zapewnia się wolność poruszania się po terytorium Rzeczypospolitej Polskiej oraz wyboru miejsca zamieszkania i  pobytu". 
Poruszanie się po terytorium Rzeczpospolitej obejmuje więc wszystkie dostępne współcześnie środki transportu […].

Realizacja powyższego wniosku jest niezbędna do zachowanie prawa do ochrony zdrowia (m.in. art. 68 Konstytucji  RP), w tym równego dostępu do 
świadczeń opieki zdrowotnej, finansowanej ze środków publicznych w granicach obowiązującej ustawy.

Wnioskuje o utrzymanie prawa do poruszania się na terenie Krakowa każdego pojazdu sprawnego technicznie.  W zakresie prawa do poruszania się, 
standard emisji  Euro jest bez znaczenia. Istotna jest jedynie homologacja samochodu, która potwierdza, że pojazd spełnia wszystkie obowiązujące 
przepisy oraz normy bezpieczeństwa. Jest to formalne poświadczenie, że pojazd, jego części lub akcesoria są zgodne z wymaganiami prawnymi, zarówno 
krajowymi, jak i unijnymi. W Polsce homologacja jest wydawana przez Dyrektora Transportu Dozoru Technicznego (TDT). Proces ten obejmuje szereg 
testów i weryfikacji , które mają na celu sprawdzenie, czy pojazd może być bezpiecznie użytkowany na drogach. Podsumowując, uzyskanie homologacji 
oznacza, że pojazd może być zarejestrowany oraz legalnie użytkowany. Jest to jedyny (zasadniczy) wymóg, prawnie obowiązujący w Polsce.

Wnioskuję o bezterminowe wyłączenie spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców Krakowa oraz mieszkańców sąsiadujących obszarów. Inne rozwiązania narusza szereg istniejących przepisów prawa. Pobieranie opłat, tj. rozwiązanie, że część samochodów (niespełniająca wymogów SCT) mogłaby jednak zostać dopuszczona do wjazdu w obszar Strefy, ale po 
wniesieniu opłaty (godzinowej, dziennej, miesięcznej) uważam za działanie pozaprawne. Swoboda poruszania się jest bowiem zagwarantowana m.in. w 
Konstytucji  RP (art. 52, ust 1). Przepisy te zapewniają każdemu wolność poruszania się po terytorium Polski oraz wyboru miejsca zamieszkania i  pobytu. 
Poruszanie się po terytorium Rzeczpospolitej obejmuje więc wszystkie dostępne współcześnie środki transportu, a przyjęcie rozwiązań administracyjnych 
ograniczających tę swobodę nie może stanowić de facto wyłączenia prawa do przemieszczania się.

Swobodne korzystanie z prywatnego samochodu jest bowiem regulowane m.in. przez prawo o ruchu drogowym (ww. ustawa określa zasady poruszania się 
pojazdów po drogach publicznych) oraz kodeks cywilny (reguluje m.in. kwestie własności pojazdu oraz prawo właściciela pojazdu do swobodnego korzystania 
z niego).

Zwolnienie pojazdów, należących do krakowian, tzw. pojazdów specjalnych (z taką adnotacją w dowodzie rejestracyjnym) oraz pojazdów 
historycznych/zabytkowych z wymogów SCT powinno być bezterminowe. Przykładowo, prawo do poruszania się pojazdów zabytkowych w Polsce jest 
regulowane przez następujące przepisy. 
Prawo o ruchu drogowym (ww. ustawa definiuje pojazd zabytkowy jako pojazd, który został wpisany do rejestru zabytków lub znajduje się w 
wojewódzkiej ewidencji zabytków, a także pojazd wpisany do inwentarza muzealiów), 
Ustawa o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami (reguluje kwestie związane z ochroną i  rejestracją zabytków, w tym pojazdów zabytkowych),
Rozporządzenie Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego (określa szczegółowe zasady prowadzenia rejestru zabytków oraz ewidencji  zabytków).

W powyższych regulacjach brak jest wskazania uprawnień organów władzy samorządowej oraz rządowej do określania zasad ochrony, prezentacji , 
utrzymywania oraz konserwacji zabytków (w tym pojazdów zabytkowych), w tym również używania tego rodzaju pojazdów w razie potrzeby.

############# Strefa powinna mieścić wewnątrz pierwszej obwodnicy,ścisłe Śródmieście W centrum jest wiele innych placówek medycznych np.centrum onkologi na ul.Garncarskiej,szpital wojskowy na ul.Wroclawskiej,Centrum kardiologii na 
Prądnickiej i .t.d.,dlaczego narzuca się jeden szpital.Do tego centra handlowe na obrzeżach np.w bronowicach ze sklepami meblowymi(Ikea jedyny w 
regionie),budowlanymi,trudno przewozić towar z tych sklepów komunikacją miejską,chyba że  miasto przystanie na paraliż(tramwaje wstrzymane na czas 
zaladunku)

Stanowczo restrykcyjne powinno się poprzestać na normach Obecnych warszawskich euro 1 dla benzyny,euro 4 dla disla roczniki te są wyposażone w 
odpowiednie fi ltry katalizatory,dpf-y inne cuda

Prawda jest taka że Kraków jest miastem powiatowym,występuje nazwa aglomeracja KRAKOWSKA,a próbuje się odciąć od tego co jest za granicami administracyjnymi,a jest to znacząco powiązane.Wiele mieszkańców Krakowa pracuje w ościennych gminach i  odwrotnie.Widac 
nasi włodarze planują zaognić konflikt

Oceniam bardzo źle,koszty ponoszone przez wiele firm usługowych,transportowych,handlowych i.t.d. będą przerzucane na mieszkańców także tych 
nieposiadających samochodów,wzrosną koszty życia 

Kraków powinien powinien zwiększyć bazę pojazdów sanitarnych.Spoleczenstwo się starzeje,jeżeli  obecnie transportem takich osób zajmuję się 
rodzina,a miasto chce im ograniczyć narzedzia(wielu osobom sytuacja materialna nie pozwala na wymianę  pojazdów)to uczciwym by było aby 
administracja przejęła te obowiązki 

#############
############# Ścisłe centrum miasta w granicach w granicach aleje  tory kolejowe rzeka Wisła Myślę że wystarczająco Okres powinien obowiązywać do momentu sprzedaży by nie wykluczać osób mniej zamożnych. Maksymalna oplata jedno razowa nie powinna przekraczać czterech dni i  nie więcej niż 30 dni   w roku .
############# Nie wprowadzać a jeśl i  już musicie to zwiększcie tabor MPK i  częstotl iwość przejazdów o przynajmniej 15 %. 15 lat Busy pasażerskie
############# SCT powinno się zamykać wokół i  z wyłączeniem 1 obwodnicy Krakowa. Idea tak dużej SCT to pomyłka i  jest zdecydowanie zbyt szeroka. To co jest zaproponowane to dużo za mało i  jestem zdania że jest to pomysł który szkodzi 

wszystkim mieszkańcom regionu.
Wymagania zrobione w ten sposób są chybione. Należy robić fizyczne kontrolę czy samochody mają sprawne katalizatory a nie na podstawie cepik. Kraków to nie tylko mieszkańcy Krakowa. Chyba zapominacie że Kraków to nie jest wyspa. Zmieńcie granicę SCT na dużo mniejsze. Drogi nie tylko dla najzamożniejszych. 500zl za miesiąc wjeżdżania i  nagle to jest ok? Kraków nie posiada ani dużych parkingów pnr ani  tak sprawnego transportu publicznego. To tylko utrudni  

ludziom życie. 
############# bez uwag bez uwag Założenie, że mieszkaniec będzie musiał zmienić samochód w 2030 roku na spełniający normę euro 6 jest niedostosowane do możliwości ekonomicznych 

znacznej części społeczeństwa. Wywoła to niezadowolenie i  protesty społeczne. Samochody mieszkańców zarejestrowane na terenie strefy czystego 
transportu powinny mieć nieograniczony wstęp. Powinien zostać uchwalony zakaz rejestracji  i  wjazdu nowo rejestrowanych samochodów (w tym 
używanych) poniżej normy euro 6 (diesel) i  euro 4 (benzyna) od momentu wprowadzenia Strefy Czystego Transportu.

Samochody mieszkańców zarejestrowane na terenie strefy czystego transportu powinny mieć nieograniczony wstęp. Proponuję zakaz rejestracji  i  wjazdu nowo rejestrowanych samochodów (w tym używanych) poniżej normy euro 6 od momentu wprowadzenia Strefy Czystego 
Transportu.

Jestem mieszkańcem Krakowa, mam pojazd spełniający euro 5. Jak rozumiem jest moim prawem nabytym posiadanie i  użytkowanie tego pojazdu. 
Uważam, że  taki kształt uchwały narusza moje prawa konstytucyjne. "64. Każdy ma prawo do własności, innych praw majątkowych oraz prawo 
dziedziczenia. Własność, inne prawa majątkowe oraz prawo dziedziczenia podlegają równej dla wszystkich ochronie prawnej. Własność może być 
ograniczona tylko w drodze ustawy i  tylko w zakresie, w jakim nie narusza ona istoty prawa własności."

############# Małopolska To nie jest dobre nie segregujcie ludzi Żadne euro nie jest dobre bo nie każdego stac na nowe auto Nie segregujcie ludzi Złe nie segregujcie ludzi Nie można segregować ludzi od ich portfela 
############# Wymogi bardzo mocno zawyżone do proponowanych wcześniej. Zbyt krótki czas na realizację. 5 lat powinno dotyczyć wszystkich ze względu na zmianę dat i  wymogów jakie były pierwotnie proponowane. Nie mniej jednak i  tak bardzo mało czasu mając na uwadze że rodziny mają teraz po 2 auta i  ceny są bardzo wysokie. Za wysokie stawki. Jak płacą 500zł miesięcznie mam odłożyć na samochód spełniający wymagania SCT by nie kupować nowego za np. dwa lata. Zbyt wysokie 

ceny nowych jak i  używanych aut mogących spełnić wymagania projektu.
############# Niepotrzebne i  szkodliwe dla mieszkańców włączenie w strefę SCT terenu całego miasta. Strefa może obejmować ścisłe centrum ograniczając się do I obwodnicy. Skanalizowanie ruchu spoza miasta w kilku strefach powodując ich przeciążenie. Niepotrzebne rugowanie z ruchu samochodów z silnikiem diesla. Szkodliwe dla mieszkańców wymuszenie sprzedaży używanego do tej pory samochodu. Mieszkańcy powinni  dysponować swoją własnością dożywotnio. Naturalny proces wymiany samochodu spowoduje samoistną zmianę aut na nowsze (z wyższą normą Euro).
############# Moim zdaniem sct powinna ograniczać się do ścisłego centrum, do obszaru tak zwanej pierwszej obwodnicy Moim zdaniem osoby spoza miasta dojeżdżające między innymi do pracy powinny mieć mozliwość dojazdu np do pętli  na Bronowicach Małych, czy też 

Borku Fałęckim
Moim zdaniem te założenia nie mają sensu, gdyż starsze auta które nie posiadają wymaganych norm w rzeczywistości niekoniecznie powodują większe 
zanieczyszczenia 

Jest to nie sprawiedliwe wobec mieszkańców z sąsiednich gmin, którzy w znacznej większości na co dzień muszą dojeżdżać do miasta, w którym brak jest odpowiedniej infrastruktury czyli  brak parkingów, słabo rozwinięta komunikacja miejska. Uważam że jest to wyzysk obywateli  który nie przyniesie zamierzonego efektu czyli poprawy jakości powietrza, a jedynie jest to napychanie portfeli  polityków Propozycja nowych zasad SCT w Krakowie, pomimo licznych wyjątków, nadal budzi moje zastrzeżenia. Uważam, że zakaz wjazdu pojazdów spalinowych, 
w tym starszych diesli , niesłusznie dyskryminuje kierowców, szczególnie mieszkańców okolicznych gmin, którzy powinni  mieć takie same prawa jak 
krakowianie. Wyjątki dla pojazdów specjalnych, historycznych i  mieszkańców Krakowa są niewystarczające i  nie rozwiązują problemu nierównego 
traktowania. Moim zdaniem, strefa powinna uwzględniać możliwość wjazdu dla wszystkich pojazdów, niezależnie od wieku czy rodzaju napędu, co 
pozwoliłoby na swobodny dostęp do miasta. Tworzenie SCT w takiej formie jest krokiem w złym kierunku, który nie uwzględnia realnych potrzeb 
mieszkańców.

############# Moim zdaniem SCT powinna ograniczać się tylko do tzw. pierwszej obwodnicy Moim zdaniem osoby spoza miasta dojeżdżające między innymi do pracy powinny mieć mozliwość dojazdu np do pętli  na Bronowicach Małych, czy też 
Borku Fałęckim

Moim zdaniem te założenia nie mają sensu, gdyż starsze auta które nie posiadają wymaganych norm w rzeczywistości niekoniecznie powodują większe 
zanieczyszczenia

Uważam, iż jest to niesprawiedliwe w stosunku do mieszkańców z sąsiednich gmin, którzy w znacznej większości muszą dojeżdżać do miasta, brak odpowiedniej infrastruktury m.in. brak odpowiedniej ilości miejsc parkingowych Jest wyzysk zwykłych ludzi, którzy nie przyniesie zamierzonego celu Uważam, że pojazdy z gmin sąsiadujących również powinny być zaliczone do tej grupy

############# Powinna obejmować centrum miasta Znam wiele miast europejskich w których strefa czystego powietrza obowiązuje tylko w centrum miasta, niektóre wycofują się z tego. Wiele diesli  młodszych roczników mają lepszą emisję spalin niż nie jeden na benzynę z starszych roczników Bez sensu dyskryminacja
############# SCT wokół Plantów, resztę strefy wykreślić z planów. Wszystkie poza plantami. Euro 5 dla si lników Diesla. Dla starszych si lników możliwość podniesienia klasy poprzez modyfikacje np. Filtr cząstek stałych i  dowody w postaci badań 

spalin.

Instalacja LPG lub CNG podnosi klasę o 1 lub więcej jeżeli  są dowody w postaci badań diagnostycznych.

Jestem przeciwnikiem niepotrzebnych danin.

############# Nie ma zgody na wprowadzenie STC Nie ma.zgidy na wprowadzenie Strefy Czystego Transportu Nie ma.zgidy na wprowadzenie Strefy Czystego Transportu Nie ma.zgidy na wprowadzenie Strefy Czystego Transportu Nie ma.zgidy na wprowadzenie Strefy Czystego Transportu Nie ma.zgidy na wprowadzenie Strefy Czystego Transportu 
############# Minimalny obszar SCT obejmujący fragment Starego Miasta Wnioskuję o możliwość dojazdu każdym autem, niezależnie do jego poziomu emisji  zanieczyszczeń do następujących lokalizacji:

Wszelkiego rodzaju szpitale (m.in. szpitalne oddziały ratunkowe (tzw. SOR), izby przyjęć, pogotowie, etc.) do których należą m.in.:  Szpital Specjalistyczny 
im. Józefa Dietla w Krakowie (Skarbowa 1), Krakowski Szpital Specjalistyczny im. Jana Pawła II (Prądnicka 80) , Zakład Opieki Zdrowotnej MSWiA w 
Krakowie (Galla 25), Szpital św. Rafała (Bochenka 12 oraz Armii Krajowej 5), Wojewódzki Specjalistyczny Szpital Dziecięcy im. św. Ludwika w Krakowie 
(Strzelecka 2), Szpital Specjalistyczny im.  Stefana Żeromskiego (Na Skarpie 66), Szpital Specjalistyczny im.  Ludwika Rydygiera w Krakowie (os. Złotej 
Jesieni 1), Szpital Miejski Specjalistyczny im. Gabriela Narutowicza w Krakowie (Prądnicka 35), NZOZ Kraków – Południe (Kutrzeby 4, Szwedzka 27). 

Dodatkowo: Park and Ride Krowodrza Górka, SP ZOZ Szpital Uniwersytecki w Krakowie (Jakubowskiego 2), Pętla Autobusowa (Nowy Kleparz), Pętla 
Tramwajowa (Kamienna), Uniwersytecka Klinika Stomatologiczna (Montelupich 4).

Wnioskuje o utrzymanie prawa do poruszania się na terenie Krakowa każdego pojazdu sprawnego technicznie.  W zakresie prawa do poruszania się, 
standard emisji  Euro jest bez znaczenia. Istotna jest jedynie homologacja samochodu, która potwierdza, że pojazd spełnia wszystkie obowiązujące 
przepisy oraz normy bezpieczeństwa. Jest to formalne poświadczenie, że pojazd, jego części lub akcesoria są zgodne z wymaganiami prawnymi, zarówno 
krajowymi, jak i unijnymi. W Polsce homologacja jest wydawana przez Dyrektora Transportu Dozoru Technicznego (TDT). Proces ten obejmuje szereg 
testów i weryfikacji , które mają na celu sprawdzenie, czy pojazd może być bezpiecznie użytkowany na drogach. Podsumowując, uzyskanie homologacji 
oznacza, że pojazd może być zarejestrowany oraz legalnie użytkowany. Jest to jedyny wymóg, prawnie obowiązujący w Polsce.

Wnioskuję o bezterminowe wyłączenie spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców Krakowa oraz mieszkańców sąsiadujących obszarów. Uważam to za zły pomysł i  przejaw dyskryminacji Zwolnienie pojazdów, należących do krakowian, tzw. pojazdów specjalnych (z taką adnotacją w dowodzie rejestracyjnym) oraz pojazdów 
historycznych/zabytkowych z wymogów SCT powinno być bezterminowe. Przykładowo, prawo do poruszania się pojazdów zabytkowych w Polsce jest 
regulowane przez następujące przepisy. 
Prawo o ruchu drogowym (ww. ustawa definiuje pojazd zabytkowy jako pojazd, który został wpisany do rejestru zabytków lub znajduje się w 
wojewódzkiej ewidencji zabytków, a także pojazd wpisany do inwentarza muzealiów), 
Ustawa o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami (reguluje kwestie związane z ochroną i  rejestracją zabytków, w tym pojazdów zabytkowych),
Rozporządzenie Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego (określa szczegółowe zasady prowadzenia rejestru zabytków oraz ewidencji  zabytków).

W powyższych regulacjach brak jest wskazania uprawnień organów władzy samorządowej oraz rządowej do określania zasad ochrony, prezentacji , 
utrzymywania oraz konserwacji zabytków (w tym pojazdów zabytkowych), w tym również używania tego rodzaju pojazdów w razie potrzeby.

############# Jeśli  jednak wprowadzenie SCT jest nieuniknione, uważam, że jej granice powinny być jak najmniejsze, ograniczone wyłącznie do ścisłego centrum miasta, gdzie ruch samochodowy jest najbardziej intensywny. Proszę o uwzględnienie faktu, że rozciąganie granic SCT na większe 
obszary znacząco utrudnia życie mieszkańcom i przedsiębiorcom.

Zdecydowanie uważam, że SCT w obecnej formie to rozwiązanie zbyt radykalne. Jeżeli  miałaby powstać, l ista miejsc dostępnych bez ograniczeń powinna 
być znacznie dłuższa. Wszystkie miejsca kluczowe dla funkcjonowania mieszkańców, takie jak szpitale, ośrodki edukacyjne, miejsca kultu religijnego, czy 
parkingi przesiadkowe, powinny być dostępne dla każdego pojazdu, niezależnie od norm emisji .

Uważam, że wymagania związane z normami emisji  są przesadne i  mogą prowadzić do niepotrzebnego obciążenia mieszkańców. Zamiast skupiać się na 
roczniku i  normie Euro, powinno się stawiać na regularne kontrole techniczne, które weryfikują rzeczywistą emisję pojazdu. Starsze, dobrze utrzymane 
samochody mogą być mniej szkodliwe niż nowsze, ale źle eksploatowane.

Jestem przeciwny wprowadzeniu SCT, ale jeśl i  miałaby obowiązywać, wyłączenie dla mieszkańców powinno być bezterminowe. Mieszkańcy miasta mają prawo korzystać ze swoich samochodów bez dodatkowych ograniczeń, szczególnie jeśli  spełniają wymagania techniczne 
dopuszczające je do ruchu.

Wprowadzenie opłat za wjazd do SCT to forma ukrytego podatku, która nie rozwiązuje problemu emisji , a jedynie obciąża finansowo mniej zamożnych 
mieszkańców. Jestem przeciwny temu rozwiązaniu, ponieważ może ono pogłębiać nierówności społeczne.

Lista wyjątków wydaje się próbą złagodzenia negatywnego odbioru SCT, ale w praktyce pokazuje, że takie strefy są źle zaprojektowane i nie uwzględniają 
potrzeb lokalnej społeczności. Uważam, że oprócz już wymienionych grup powinno się uwzględnić wszystkie pojazdy należące do mieszkańców Krakowa, 
niezależnie od roku produkcji czy normy emisji.

Dodatkowo jestem zdania, że eksploatacja starszych pojazdów może być bardziej ekonomiczna i  ekologiczna niż ich wymuszona utylizacja. Produkcja 
nowych samochodów wiąże się z ogromnym śladem węglowym, który w wielu przypadkach przewyższa korzyści płynące z użytkowania pojazdów o niższej 
emisji . Zmuszanie do wymiany pojazdów jest nie tylko nieekologiczne, ale także niesprawiedliwe wobec mieszkańców, którzy mają prawo decydować o 
sposobie swojego transportu.

############# Planty Zła propozycja Zmuszenie społeczeństwa do wymiany auta Wyłudzenie pieniędzy od obywateli  Bezsensowne ograniczenie dla aut zabytkowych zabicie kolekcjonerstwa 
############# Tak nalezy ja zmodyfikować a konkretnie w ogole nie wprowadzac W calym miescie moze z wyjatkiem centrum powinna byc swobodna mozliwosc poruszania sie be ograniczen wiec strefa nie powinna powstac Kazdy pojazd ktory jest zarejestrowany powinien miec mozliwosc swobodnwgo poruszania sie po calym miescie Strefa nie powinna w ogole powstawac Samo wprowadzenie strefy jest bardzo zlym i szkodliwym dla wolnosci pomyslem, jakiejolwiek oplaty za mozliwowc wjazdu do miasta sa skandalicznym 

pomyslem
Jak wspomniano wyzej kazdw auto ktore jest dopuszczone do ruchu powinno miec mozliwosc bez dodatkowych oplat i ograniczen miec mozliwosc 
poruszania sie po Krakowie

############# Jedyne sensowne rozwiązanie to SCT w obrębie rynku głównego i  starego miasta i  nigdzie wiecej Jestem przeciwny SCT w Krakowie
Nie powinno być żadnych ograniczeń

Nie powinno być żadnych ograniczeń 0,00zl Zajmijcie się rozwojem i rozbudową miasta . Zmniejszenie bezrobocia, poprawienie komunikacji a nie *****ołami. Chcecie wprowadzic najsurowsze 
wymagania -nigdzie w Europie nie ma takich ograniczeń. Kogoś chyba pogięło 

############# Dzielnica stare miasto Dla każdego dojazd chociażby do pracy to ważne miejsce, pomijając już te wymienione w pytaniu. W dalszym ciągu w projekcie nie uwzględniono aptek 
całodobowych czy kl inik weterynaryjnych.

Decyzję o tym czy samochód może się poruszać podejmuje stacja kontroli  pojazdów, skoro przechodzi przeglądy nie może być wykluczony z poruszania 
się w strefie.

Projekt ten powinien również dotyczyć mieszkańców gmin ościennych np. Wieliczka czy Świątniki Górne. Identyczny pomysł, który nie poprawi jakości powietrza - okradanie uboższych Każda grupa pojazdów powinna być dopuszczona do ruchu. 

############# Uważam, że strefa nie powinna zostać w ogóle wprowadzona. Uważam, że SCT jest pomysłem, który nie ma sensu. W żadnym z miast w których wprowadzono SCT nie stwierdzono wymiernych korzyści dla mieszkańców 
i środowiska. 

Uważam, że pomysł wymagań standardu emisji  Euro skazuje mniej zamożnych mieszkańców na wykluczenie komunikacyjne Uważam, że samochody będące obecnie w posiadaniu mieszkańców powinny zostać wyłączone spod wymogów SCT do momentu zezłomowania. Uważam, że jakiekolwiek opłaty nie powinny zostać wprowadzone dla mieszkańców Krakowa. Osoby dojeżdżające do ścisłego centrum nie będące 
mieszkańcami można obciążyć niewielką jednorazową opłatą. 

Uważam, że SCT nie należy wprowadzać w cale. Jest to pomysł, który ma na celu wykluczyć mniej zamożnych mieszkańców z używania samochodów. 
Większość mieszkańców jest absolutnie przeciwko takiemu rozwiązaniu. 

############# Ograniczyć tylko do centrum, najlepiej rynek główny i  ratusz Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu Benzyna bez ograniczeń Należy nie wprowadzać strefy czystego transportu Zero opłat, osoba która to wymyśli ła powinna zostać zwolniona Wszyscy mieszkańcy wjazd bez ograniczeń 
############# Tylko stare miasto. Wszystkie parkingi p+r. Ustawa powinna pozwalać na wjazd do SCT autom powyżej normy euro 3. Mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość na w zjazd do SCT cały czas. Bezsens. Każdy powinien mieć prawo do wjazdu do SCT tylko ta "ekologiczna" propaganda tego zabrania.
############# SCT może być tylko w ścisłym centrum Krakowa w obrębie Plant

Dla mieszkańców Krakowa cała ul. Wielicka powinna być wyłączona ze SCT, aby można było dojechać do autostrady A4 i  do Wieliczki
Cała ul. Wielicka powinna być wyłączona za SCT, aby można było dojechać do dworca PKP Kraków-Płaszów i do autostrady A4 i  do Wieliczki, oraz droga 
dojazdowa do dworca Kraków Główny

Każdy samochód posiadający aktualny przegląd techniczny i  należący do mieszkańca Krakowa powinien być dopuszczony do ruch w Krakowie.
Zmuszanie Krakowian i  Krakowianek do zbywania swoich aut i  zakup innych, jest nieodpowiednie i  mające znamiona dyskryminacji

Proponuję nie ograniczać w żaden sposób czasu ani miejsca użytkowania aut przez mieszkańców i mieszkanki Krakowa Rozwiązanie oceniam niepoprawnie
Jak mają do mnie dojechać goście z poza Krakowa
Płacę podatki w Krakowie i  mam prawo przyjmować gości z poza Krakowa.

Wszyscy mieszkańcy Krakowa mają prawo do korzystania ze swoich samochodów w Krakowie do czasu dobrowolnej i  naturalnej wymiany tych 
samochodów na inne.
Uchwała Rady Miasta Krakowa ogranicza prawa własności nabyte przed wejściem w życie tej uchwały i  doprowadza do ograniczenia praw obywatelskich 
i  majątkowych Krakowian i  Krakowianek.

############# Uważam za karygodne ora nieprzyzwoite przymuszanie ludzi do do zmiany aut na nowsze, gdyz starszymi nie brdzie mozna wjechac do sct. W Polsce brak infrastruktury do ladowania aut oraz ekektrowni z tanim pradem. Sct fo debi lny pomysł, tym vardziej jesli  kialby objac nie 
mal cale miasto. Pomyslodawcow ludzie na widłach z urzedow wywleką.

Nie forsowac pomyslu sct do 2050 2050 Idiotyzm do potęgi n. To chodzi o ekologie czy finanse ? Nawet e tej ankiecie eidać , ze pomysl sct jie ma nic wspolnego z ochrona drodowiska , a chodzi yulko i 
wyłącznie o odkubanie "Kowalskiego". Dzienym zżądzeniem problem smogu w Krakowie zakonczył sie po ustaniu pracy ostatniego z wielkich piecy huty Ariel r 
mittal. O awaryjnym upuście pyłów przez lata hylo kalos cicho.  Yeraz wynaleziono prpblem co2 i  nox. Ile ww gazow dzienjie produkuja ruskie czołgi i  

Idiotyzm goni idiotyzm. Idiote co wymysli l  sct oraz tych wszystkich ktorzy ja forsuja powinno sie zakuc w dyby kolo sukiennic. Jezeli  urzednikom zalezy na 
pracy to niech zrobia cos z pozytkiem dla mieszkancow. W przeciwnym razie wywoz ich na taczkach to bedzie najmniejsza kara.

############# PRECZ ZE STREFĄ CZYSTEGO TRANSPORTU Z NASZEGO MIASTA PRECZ ZE STREFĄ CZYSTEGO TRANSPORTU Z NASZEGO MIASTA PRECZ ZE STREFĄ CZYSTEGO TRANSPORTU Z NASZEGO MIASTA 😡 PRECZ ZE STREFĄ CZYSTEGO TRANSPORTU Z NASZEGO MIASTA PRECZ ZE STREFĄ CZYSTEGO TRANSPORTU Z NASZEGO MIASTA PRECZ ZE STREFĄ CZYSTEGO TRANSPORTU Z NASZEGO MIASTA 
############# Rynek Główny, planty tzw 1 krąg Dojazd do każdego szpitala i  każdego parkingu P+R , dodatkowo galerie handlowe,oraz cały obszar nie objęty strefą Nie norma Euro ale faktyczną emisja powinna być brana pod uwagę wiele nowych aut posiada odpowiednią normę spalin ale wytwarza o wiele więcej 

co2 niż starsze auta
Jak wyżej To już lepsze niż całkowity zakaz wjazdu Pkt 3

############# SCT' podobnie jak w Warszawie, powinna obejmować jedynie zatłoczone ścisłe centrum Krakowa, w obrębie ulic: Krasińskiego, Mickiewicza, Słowackiego, Wita Stwosza, Herlinga - Grudzińskiego, Konopnickiej i  Powstańców Śląskich. Strefa powinna obejmować jedynie ścisłe centrum miasta (patrz punkt pierwszy). Ewentualne wymogi SCT powinny ograniczać się jedynie do pojazdów z silnikami Diesla. Samochody mieszkańców Krakowa, płacących w mieście podatki powinny być BEZTERMINOWO wyłączone ze spełniania wymogów SCT! Za zanieczyszczenia komunikacyjne miasta odpowiadają przecież setki tysięcy pojazdów dojeżdżających codziennie spoza miasta i  
przejeżdżających przez Kraków tranzytem! Prezydent Miasta i  Radni zobowiązani są dbać o interesy Krakowian - a nie mnożyć trudności życia w mieście!

Możliwość wjazdu do SCT pojazdów nie spełniających norm za opłatą (nawet wysoką) powinna być utrzymana BEZTERMINOWO! Można starać się uczynić 
użytkowanie starszych pojazdów nieopłacalnym - ale nie można go kategorycznie zabraniać!

Samochody należące do Krakowian powinny być TRWALE wyłączone spod wymogów stawianych przez SCT. Dodatkowo ograniczenia nie powinny dotyczyć 
samochodów pozostających od nowości w posiadaniu pierwszych właścicieli  (osób najczęściej niezamożnych, niezaradnych, młodszych seniorów, ludzi 
dla których samochód jest rodzinną pamiątką etc. - to np. samochody na "czarnych" tabl icach rejestracyjnych o symbolicznych rocznych przebiegach...).

############# Centrum miasta Od 2010 euro 5 Źle 
############# Tak, należy ograniczyć strefę do obszaru wewnątrz II obwodnicy. Ewentualne wyjątki (rozszerzenia) powinny stać się przedmiotem odrębnej dyskusji/propozycji. Ta propozycja jest nieporozumieniem. Którędy np. ma dojechać do Prokocimia mieszkaniec Białego Prądnika? Można ew. myśleć nad wyznaczeniem 

jakichś ogólnodostępnych tras, ale z góry widać, że to się nie uda. Właśnie dlatego objęcie strefą praktycznie całego miasta jest nieporozumieniem.    
Zaostrzenie normy dla diesli  w postaci wprowadzenia Euro dt jest błędem merytorycznym. Co do wartości emisji  Euro 6 i  Euro 6 dt są identyczne, różnią 
się tylko metodami pomiarów i  warunkami homologacji . Wymóg Euro 6 dt dyskryminuje bardzo dobre samochody obliczone na wiele lat użytkowania, 
spełniające obecnie normę Euro 6. Ktoś tu po prostu okazał się nadgorliwy i  przesadził.  

Na razie może być tak, jak w projekcie, ale za 5 lat niezbędna będzie dyskusja nad modyfikacją uchwały i  ustaleniem dla mieszkańców nowych, stałych warunków. Plan odbycia takiej dyskusji  powinien być już dzisiaj nagłośniony i  rozpropagowany. Pomysł jest fatalny. Przecież to prowadzi wprost do wrażenia, że miasto chce łupić mieszkańców. Że też władze gminy tego nie widzą! Osobną sprawą jest 
ustalenie reguł dla przyjezdnych/turystów/tranzytowców. Należy w tej materii  proponować jakieś rozwiązania, dotyczące tylko tych kategorii , bez mieszania 
ich z mieszkańcami Krakowa. 

Należy uwzględnić wszystkie pojazdy posiadające zaświadczenie o odbytym pomiarze czystości spalin. Spełnienie norm Euro potwierdzone w dowodzie 
rejestracyjnym nie mówi wszystkiego. Setki samochodów posiada takie potwierdzenie, a w rzeczywistości dymią. A z drugiej strony istnieją auta może i  
stare, ale czyste. 

############# Tak nie jesteśmy przygotowani jako obywatele i  mieszkańcy na tak radykalne zmiany. Nie robić segregacji  na tych co mogą i nie moga Niech Państwo dopłaca do takich samochodow bez względu na dochód i  stan posiadania Duch Święty będzie dokonywał sprawdzania Jasne za wszystko płaćmy i dopłacajmy bez konca Bzdury bzdury zatrudnimy dodatkowo urzędników i dopłacajmy za ich utrzymanie płaćmy bez konca
############# Nie zgadzam się z żadną strefą dla mieszkańców Krakowa. Nie można blokować dojazdu do żadnego z miejsc w Krakowie dla mieszkańców. Wyłączone jest ścisłe centrum i to wystarczy. Minimum 10 lat Źle , mieszkańcy nie powinni  płacić. Jeżeli  już to samochody z poza miasta. Mieszkańcy płacą podatki i  to oni utrzymują to miasto w największym stopniu. 
############# Należy ją zl ikwidować Brak strefy czystego powietrza Brak strefy to moja propozycja Brak strefy czystego powietrza to najlepsze rozwiązanie. Brak strefy czystego powietrza to najlepsze rozwiązanie. Brak strefy czystego powietrza to najlepsze rozwiązanie.

############# Ograniczyć przepis do strefy A Zalew Nowohucki; Zalew Bagry; Zakrzówek; Galerie handlowe; 5 lat powinno być absolutnym minimum Musi być takie rozwiązanie, ale mimo to cały przepis jest jakimś nieporozumieniem..

Ewentualnie ograniczyć przepis do zakazu wjazdu samochodów z si lnikiem Diesle'a starszych niż 20 lat

Zespół pielęgniarski, lekarze, ratownicy medyczni, fizjoterapeuci itp.

############# rynek główny tylko rynek głowny euro 2
dla diesla euro 3

15lat zamiast 5 dyskryminujące, dzieli obywateli  na biednych i  zamożnych. mieszkancy krakowa

############# Jeśli  Strefa Czystego Transportu ma obejmować całe miasto, na jej granicy powinny znajdować się bezpłatne parkingi Park&Ride oraz przystanki kolejowe, autobusowe lub tramwajowe, które umożliwią dojazd do Krakowa komunikacją zbiorową. W innym wypadku SCT będzie 
funkcjonować na zasadzie "dojechałeś do Krakowa starym pojazdem, dalej nie możesz się poruszać, zawróć na środku drogi albo porzuć auto i  radź sobie". Równie dobrze można zbudować mur wokół Krakowa i  nie wpuszczać przyjezdnych wcale. To będzie niepoważne 
podejście ze strony miasta i  narazi wszystkich na śmieszność. Infrastruktura powinna być dostosowana do SCT albo SCT do infrastruktury i nie obejmować ściśle granic miasta, tylko zawierać wyjątki do najbliższych parkingów, analogicznie do autostrady czy obwodnicy.

Szpitali w Krakowie jest więcej niż wymienione, dlaczego akurat te ośrodki mają stanowić wyjątek, a np. Szpital Uniwersytecki nie? Parkingi Park&Ride 
powinny znajdować się przy każdej ulicy, która dochodzi do granic miasta albo SCT powinna być w tamtych miejscach wyłączona. Co ma zrobić kierowca, 
który dojedzie do Krakowa od strony, gdzie taki parking nie istnieje, a tak poprowadziła go nawigacja (np. z powodu wypadku na autostradzie)? SCT musi 
być dostosowana do infrastruktury, a nie być bezsensownym "zakazem wjazdu".

Na jakiej podstawie wybrana została akurat norma Euro 6dT dla Diesli  od 2030 roku? Dlaczego nie zwykłe Euro 6 (lub rok produkcji  2014)? Porównując 
wymogi poszczególnych norm Euro nie ma ŻADNEJ różnicy pomiędzy Euro 6b, Euro 6c, Euro 6dT i  Euro 6d, a nawet Euro 6e! (źródło: 
https://en.wikipedia.org/wiki/European_emission_standards - tabelka "European emission standards for passenger cars"). Czy więc chodzi o zwykły 
urzędniczy "papier" na poruszanie się, a nie zdrowy rozsądek? Jaką zmianę ma przynieść zaostrzenie normy dla Diesli, o i le procent poprawi się jakość 
powietrza? Proszę zapoznać się z normami, a nie kopiować ślepo SCT po Warszawie, gdzie urzędnicy też się nie popisali  wiedzą.

Nie rozumiem, dlaczego w projekcie uchwały jest zapis o konieczności zostania właścicielem pojazdu niespełniającego wymogów SCT do 30 czerwca 2025 roku. Czym różni się samochód, który został zarejestrowany przed tą datą od tego, który został zarejestrowany po tej dacie? 
Rozumiem, że pomysłodawca chciał w ten sposób ograniczyć zakup przez mieszkańców Krakowa kolejnych samochodów, które nie spełniają normy po 2030 roku. Ale skoro robimy takie wyłączenie, to właściwie co nas to interesuje, że ktoś kupi sobie auto, którym będzie mógł się 
poruszać po Krakowie najwyżej przez rok? Jednocześnie robiąc taki zapis, komplikujemy życie mnóstwie mieszkańców, którzy np. postanowią przerejestrować SWÓJ samochód, bo zmienią miejsce zamieszkania LUB odziedziczą lub dostaną w darowiźnie samochód po dziadku, 
ojcu, bracie lub innym krewnym LUB wykreślą współwłaściciela z dowodu rejestracyjnego. Wiąże się to z przerejestrowaniem pojazdu (nowy dowód rejestracyjny, wpis w CEPIK), a więc "wypadnięciem" z wyłączenia 5-letniego dla wymogów SCT. A taki samochód od początku 
poruszał się po Krakowie i  robiłby to dalej, gdyby nie "ruch w papierach"! Postuluję o wykreślenie tego zapisu.

Jest to ciekawe rozwiązanie dla osób, które nie mogą spełnić wymogów SCT, a jednocześnie potrzebują wjechać do miasta. Jednocześnie podoba mi się 
warszawskie rozwiązanie, aby była możliwość wyłączeń okazjonalnych, tzn. przypadki losowe, np. dojazd do szpitala, lekarza, miejsca zdawania matury do 
wykorzystania przez 4 dni w roku. Taka możliwość powinna być, aby nie musieć uiszczać od razu opłaty.

Kraków jako miasto zabytków chce się pozbyć zabytkowych pojazdów. Propozycja, by pojazdy historyczne lub zabytkowe mogły wjechać do SCT przez 
maksymalnie 50 dni w roku, jest absurdalna. Dlaczego akurat 50, a nie 49 lub 60 dni? Z czego wynika ta l iczba? Czy twórcy tego pomysłu zdają sobie 
sprawę, że pojazdy zabytkowe są garażowane na terenie Krakowa, a nie przyjeżdżają tutaj magicznie z okolicznych wiosek tylko na zloty? Czy chcą 
ograniczyć możliwość poruszania się ich właścicielom po mieście? A przez resztę czasu niech samochód stoi i  nie wyjeżdża! W ten sposób Kraków chce 
zabić klasyczną motoryzację oraz pozbawić mieszkańców chęci do dbania o stare pojazdy. Nawet Warszawa ze swoimi pomysłami nie zabrnęła tak 
daleko i  umożliwia poruszanie się BEZ OGRANICZEŃ po SCT! Jak wiadomo, samochód, który nie jest jeżdżony, NISZCZEJE. Do tego tylko doprowadzi ten 
pomysł. Postuluję o wykreślenie tego zapisu z projektu uchwały.

############# Zapoznałem się i  nie zgadzam się na nią. Nie dla SCT! Cały Kraków powinien być dostępny dla samochodów niezależnie od roku produkcji . Cały Kraków powinien być dostępny dla samochodów niezależnie od roku produkcji . Normy Euro dotyczą samochodów NOWYCH. Kilkuletnie i tak ich 
często nie spełniają, a jest ich o wiele więcej i jeżdżą o wiele więcej, niż np. pojazdy z lat 90.

Żadnych wyłączeń, żadnej strefy! Wyciąganie kasy od najbiedniejszych. Mało płacimy w cenie paliwa? Nie dla SCT! Wyjątki nie mają znaczenia, bo SCT jest chorym pomysłem i nie chcę jej. Mam stary samochód, ale mało nim jeżdżę, Jest dobry, sprawny i  nie chcę go 
zmieniać. Nie wszędzie, nie o każdej porze mogę dojechać MPK. Nie wszystko mogę przewieźć MPK. Zrozumcie to! Ktoś inny ma nowszy pojazd, jeździ 
więcej i  emituje więcej. Karany mam być ja. SCT to jest patologiczny pomysł ludzi oderwanych od rzeczywistości!!!!!

############# Centrum stare miasto i Wszystkie placówki publicznego Na stale
############# To pewnie poza kompetencjami samorządów, ale mnóstwo samochodów nominalnie spełniających normy jest w nieodpowiednim stanie technicznym 

(wycięte katalizatory, fi ltry cząstek stałych)
3 letni okres przejściowy byłby wystarczający. Źle. Nie powinno być wyjątków, nawet za opłatą. Wyłączenie samochodów należących do kurii  czy parafi i  to jakiś żart.

############# Brak strefy Cały Kraków Brak strefy Brak strefy Brak strefy lepszy Każdy powinien móc jeździć czym chce precz z eurokomuną.
############# Wnioskuję o wprowadzenie jak najmniejszego obszaru SCT, który powinien obejmować tylko mały fragment Starego Miasta. Wnioskuję o możliwość dojazdu każdym autem, niezależnie do jego poziomu emisji  zanieczyszczeń do takich miejsc jak:

szpitale z SOR np. Szpital JP2, Szpital Narutowicza, Szpital Dietla, Szpital Dziecięcy na Strzeleckiej, Szpital Żeromskiego, Szpital Rydygiera, SU ul. 
Jakubowskiego,   

 Przestrzeganie prawa do wolności poruszania się.  

Wnioskuje o prawo do jazdy na terenie Krakowa każdym pojazdem sprawnym technicznie.  Standard emisji  Euro jest bez znaczenia jeśli  chodzi o  prawo 
do poruszania się.  Pojazd musi być zarejestrowany oraz legalnie użytkowany zgodnie z prawem obowiązującym w Polsce.

Wnioskuję o bezterminowe wyłączenie spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców Krakowa oraz mieszkańców sąsiadujących obszarów. Pobieranie opłat jest niezgodne z prawem. Swoboda poruszania się jest bowiem zagwarantowana m.in. w Konstytucji RP Rzeczpospol itej obejmuje więc 
wszystkie dostępne współcześnie środki transportu. 

Zwolnienie pojazdów  z wymogów SCT powinno być bezterminowe. 

############# Ścisły rynek czyli  stare miasto Tak cały Kraków oprócz starego miasta! Normy są w porządku ale zakres jest nie do przyjęcia. Dobre przykłady to Mediolan Berlin Paryż gdzie wyłączenie dotyczy tylko ścisłego centrum Wyłączenie powinno dotyczyć tylko ścisłego centrum czyli  starego miasta i  opłaty powinny być realizowane w parkomatach. 
############# Obszar SCT należy zawęzić do obszaru objętego II Obwodnicą Wszystkie parkingi P+R Co najmniej 10 lat, Osoby starsze, np. w wieku powyżej 65 lat
############# To są Dobre granice strefy Zgadzam się z propozycją Zgadzam się z propozycją7 To dobre podejscie To dobre rozwiązanie To optymalny wykaz pojazdów
############# Sam glowny rynek krakowa, granica powinny byc planty. Granica strefy powinna byc ograniczona jedynie do obrebi scislego centrum ktorego granica sa planty Kazdy ma prawo jezdzic jakim tk pojazdem uwaza, nakladanie ogranicznen zwiazanych z emisyjności konkretnych rocznikow czh egzmemplarzy jest 

abstrakcja jesl i  chodzi o poszanowanie wlasnisci  
Mieszkancy w ogole powinni  byc wylaczeni  z tak owych rysyrykcji a edukowani i  przekonywani do alternatywnnych środków komunikacji Kierowcy z poza krakowa powinni uiszczać obligatoryjna opłatę klimatyczną .

############# zdecydowanie jest zbyt restrykcyjna, powinna obejmować tylko centrum miasta - maksymalnie w obrębie  II obwodnicy to jest zdecydowanie zła propozycja, mogła by taką być jeżeli  byłyby parkingi duże i  darmowe a takich nie ma i nie będzie bo nikt o takich nawet nie 
wspomina

zdecydowanie zbyt restrykcyjna - wyznacznikiem może być pełnoletni wiek auta /18lat/ na dany rok kalendarzowy dla aut osobowych - a czy ktokolwiek 
bierze pod uwagę cały transport dostawców handel komunikacja bo o tym nikt nie wspomina !!!!

Rozwiązanie to powinno być zmienione na 10 lat jeżeli by to rozwiązanie nie dotyczyło mieszkańców i osób pracujących i  dojeżdżających do pracy w Krakowie mogło by być w formie winiety /na dzień, miesiąc, 
rok/ ale musiało by zasilać budżet miasta 

############# Jej należy po prostu zaniechać. Uważam, że tzw. Strefa Czystego Transportu jest w prawie każdej formie złym pomysłem. Może na Rynku Głównym miałaby sens. A tak naprawdę przecież 
już tam jest taka strefa i  niech tak zostanie.

Wasz pomysł jest bezsensowny, bo nie uwzględnia rzeczywistej emisji . A może chodzi o strefę dla bogatych? Chcecie wykluczać Seicento, a zezwalać na 
wjazd wielkiego Dodge'a RAM, bo to pierwsze jest stare, a drugie nowe/kilkuletnie. Jak ktoś ma podstawowe pojęcie o motoryzacji, to wie, że ten drugi 
samochód może wszystkiego emitować więcej, nawet ki lkukrotnie, a do tego zajmuje więcej miejsca i  bardziej niszczy nawierzchnię drogi (waży ze 3 razy 
więcej niż Seicento).

Rekomendowane podejścia:  całkowita rezygnacja z SCT lub ustanowienie SCT na Rynku Głównym. Wielkość emisji  zależy głównie od i lości spalanego paliwa, zaś i lość spalanego paliwa zależy głównie od i lości przejechanych kilometrów i płynności jazdy. 
Tego nie jesteście w stanie zmierzyć. Dlatego SCT nie ma sensu!!!

Ta l ista nie ma sensu, bo jest elementem złego rozwiązania, jakim jest w ogóle SCT w waszym rozumieniu.  Problemem w Krakowie nie są stare 
samochody, tylko duże natężenie ruchu (a najczęściej z tego co widzę jednak jeżdżą samochody nowe i  kilkuletnie) i  duże korki. Proponuję, by ZTP i  władze 
miasta zajęły się czymś bardziej pożytecznym niż utrudnianie ludziom życia i  nakręcanie sprzedaży samochodów.

############# tak. to zbyt długi czas bo chodzi o zanieczyszczenia powodujące choroby i  zgony. natomiast propozycja powinna być połączona z kompleksowym wsparciem dla ludzi skłonnych do zmiany środka transportu na publ iczny lub np ułatwiania i promowania pracy zdalnej, nauki 
zdalnej wtedy gdy to możliwe (współpraca w tym zakresie z odpowiednimi podmiotami) tak, by tworzyć wygodne realne alternatywy wzgl konieczności dojeżdżania na terenie miasta

więcej buspasów tak by autobusy nigdzie nie stały w korkach a połączenia były wygodne i  łatwe do oszacowania pod względdm czasu oczekiwania. 
przystanki przesiadkowe zapewniające komfort oczekiwania itp

############# Uważam, że opłaty są za niskie. Powinny być tak wysokie, żeby zniechęcać do wjazdu. Uważam również, że taryfa powinna tylko uwzgędniać opłaty dzienne i  
godzinowe

############# sct powinna obejmować całe miasto każdy będzie mógł powiedzieć że jedzie do szpitala... jestem przeciwko. Park and Ridey dalsze od centrum OK Standardy są ok, ewentualnie brakuje okresu przejściowego dla mieszkańców, o którym pisał krakowski alarm smogowy okres jest za długi, prowadzi do do strefy-wydmuszki i udawanych działań ok pod warunkiem, że 100% tego idzie na transport zbiorowy i  jego wzmocnienie aglomeracyjne pojazdy specjalne, w szczególności administracji  publicznej, powinny ŚWIECIĆ PRZYKŁADEM a nie być wyłączone spod przepisów. to skandal i  paliwo dla 
przeciwników sct. Tak samo pojazdy księży - WHY?!

############# Należy nie wprowadzać tej strefy, bądź ograniczyć ją do pierwszej obwodnicy. Nie należy wprowadzać tej strefy. Gdyby została wprowadzona należy umożliwić dojazd do wszystkiego parkingów Park and Ride. Samochody homologowane do poruszania się w RP powinny mieć prawo poruszać się po drogach publicznych. Strefa czystego transportu jest wbrew 
temu prawu.

Nie należy wprowadzać tej strefy. Nie należy wprowadzać tej strefy. Czy po wniesieniu opłaty samochód zaczyna wydzielać czystsze spaliny? To złe rozwiązanie z opłatami. Nie należy wprowadzać tej strefy.

############# Granice powinny być ograniczone tylko do ścisłego centrum, tam gdzie przeważa ruch pieszy. Wszystkie główne ulice w Krakowie, a wiec ulice przelotowe, oraz ulice stanowiące możliwości dojazdu do miejsc użyteczności publicznej. A więc strefa 
SCT powinna być ograniczona tak jak napisałem w pkt nr 1. 

Emisja szkodliwych substancji  powinna być mierzona, a nie opierać się na samych danych auta "na papierze" Dlaczego tylko dla mieszkańców, skoro każdy obywatel Polski powinien mieć równe prawa? To właśnie osoby mieszkające poza Krakowem będą miały problem z poruszaniem się i  dojazdem do miasta. To kolejny przykład w nierównym traktowaniu społeczeństwa. Oczywiście pojazdy z instalacją LPG powinny mieć przyzwolenie na wjazd niezależnie od wieku czy normy Euro.

############# Zawęzić tylko do okolic Rynku To jest skandal, odcięcie od Krakowa wszystkich dookoła, odcięcie turystów itp. Wprowadzane od najniższej co 2 lata podnoszenie wymagań Taki termin dla wszystkich mieszkańców i spoza miasta Kolejny haracz? A dofinansowań brak! To jest poniżanie innych ludzi. Mieszkańcy mają być ,, nadludźmi". To już historia świata przechodziła 
############# Rynek Główny  To niech mieszkańcy Krakowa też płacą jak chcą wyjechać z Krakowa.
############# Nie chcę żadnej SCT! Nie chcę żadnej SCT! Są nieuczciwe, bo nie odzwierciadlają sumarycznej wagowej emisji  z danego pojazdu, która zależy od wielu różnych czynników takich jak stan techniczny 

czy intensywność eksploatacji .
Zmianą powinna być rezygnacja z SCT. Negatywnie. Pozytywnym byłaby rezygnacja z SCT. Odczepcie się od sprawnych technicznie samochodów (niezależnie od ich wieku) i  ich użytkowników! Zajmijcie się odkorkowaniem miasta i  

zapewnieniem lepszej komunikacji  publicznej! Przy czym lepsza, to nie znaczy, że trzeba co chwilę kupować nowe zabawki za miliony. Ważniejsza jest 
dostępność i  przystępność. A jak Wam zostanie czasu, to zajmijcie się ograniczeniem szkodliwych związków chemicznych w żywności, np. azotanów!

############# Nie uważam że obszar jest dobra propozycja 
############# Jest z tym problem. Np. starsze auto z małym silnikiem nie spełniającym wskazanych norm emisji  często (zakładając należytym stan techniczny) emituje 

mniej szkodliwych substancji  niż nowy, duży silnik spełniający te normy. 
To absurdalne, opłata nie spowoduje zmniejszenia szkodliwych emisji .
Absolutnie nie powinno być takiej możliwości. 

############# Granica strefy powinna obowiązywać ścisłe centrum lub rynek. Benzyna i  Diesel - powyżej 2005 roku Mieszkańcy nie powinni  zostać objęci lub powinno się zaproponować dofinansowania do kupna nowszych samochodów. Bez senswone, wprowadza podział na zamożniejszych i  tych mniej zamożnych.
############# Obejmujący tylko rynek główny i  kazimierz Wyłączenie mieszkańców Krakowa dożywotnio dla samochodów kupionych z przed wejścia strefy
############# Tak, do obrębu starego miasta Wszystkie szpitale Euro2 włączyć do okresu przejściowego mieszkańców powiatu krakowskiego stawka 0 zł dla mieszkańców Krakowa i  powiatu krakowskiego wyłączyć z wymogów SCT pojazdy zabytkowe + uprzywilejowane
############# Tak należy ja zl ikwidować, jest to krzywdzące dla najbiedniejszych Każde miejsce powinno być dostepne do wjazdu niezależnie od poziomu emisji  spalin Zarabianie pieniedzy na najbiedniejszych których nie stać na nowe auto a musze z róznych względów dojeżdżać do Krakowa.
############# Zgoda Uważam że dla mieszkańców Krakowa okres powinien zostać wydłużony do momentu

kiedy auta mieszkańców w sposób naturalny zostaną zezłomowane lub wycofane z ruchu.
Pełna zgoda Uważam że auta które służą komuś zarobkowo powinny być dodane do l isty wyjątków.

############# Ściele centrum a nie całe miasto Nie jest dobra propozycja Nie każdego stać zmieniać samochód  na nowy co parę lat A co z ludźmi mieszkającymi poza Krakowem pozbawionymi komunikacji pracującymi do 24  i zaczynającymi pracę o 6 , Jako zło konieczne pod warunkiem że opłaty będą niewielkie W takim wypadku wszyscy powinni  mieć prawo wjazdu bo w czym te pojazdy są lepsze
############# Wszyscy radni którzy zagłosują za przyjęciem Strefy Czystego Powietrza proszę w przyszłych wyborach w sowim programie to opisać, zobaczymy czy uzyskają prolongatę do dalszego urzędowania. Odrzucić projekt, już zamknęliście Wielki  Piec w Krakowie i  nadal smog - CO JESZCZE WYMYŚLICIE!? DO KOSZA...................CAŁY PROJEKT DO KOSZA...................CAŁY PROJEKT ZŁODZIEJSTWO A KASA DO BUDŻETU MIASTA SZUKAJCIE FIRM ABY LOKOWAŁY TU BIZNES I ROZWÓJ MIEJSC PRACY A PRZEZ TO LUDZIOM BĘDZIE SIĘ ŻYŁO LEPIEJ - WY NISZCZYCIE BIZNES !!!!! 
############# Granice Strefy, na postawie obowiązujących przepisów, powinny zostać wyznaczone w dużych miastach, jednak nigdzie nie ma informacji  o wymiarach tej strefy. Dlatego objęcie nią całego miasta jest zdecydowanym nadużyciem, co odbije się bardzo niekorzystnie na kosztach 

życia i  funkcjonowania w Krakowie wszystkich jego mieszkańców, a tym samym długotrwałym spadku zaufania do polityków i urzędników, którzy takie granice przegłosują. Moim zdaniem Strefa powinna być ograniczona maksymalnie do terenu Rynku Głównego, gdzie jest duże 
zagęszczenie pieszych i  "wizytówka miasta".

Wyznaczona Strefa jest zdecydowanie za duża i  bardzo mocno uderza w funkcjonowanie i życie mieszkańców Krakowa i  jego okolic. Co z potrzebą 
dojechania do innych szpitali , innych specjalistów? Czy ludzie biedniejsi, których nie stać na nowy samochód, powinni  być dyskryminowani w ten 
sposób? Jedynie ścisłe centrum miasta, tj. Rynek Główny i  jego okolice powinny być wyłączone z ruchu, ale pozostałe lokalizacje powinny być dostępne dla 
wszystkich mieszkańców, niezależnie od ich statusu majątkowego, a tym samym posiadanego samochodu.

Standardy emisji  Euro nie mają wiele wspólnego z rzeczywistością, gdyż producenci samochodów dostosowują w czasie testów programy spalania, aby 
sprostać normom, natomiast w regularnym użytkowaniu normy te nie są spełnione - ale wtedy nikt się tym nie przejmuje, gdyż l iczy się "naklejka". 
Podobna sprawa dotyczy roku produkcji - czy małe stare auto, takie jak Fiat Seicento, z si lnikiem od przysłowiowej kosiarki, emituje więcej 
zanieczyszczeń niż auto terenowe lub SUV o 6L silniku i  spalaniu ki lkunastu l itrów na 100 km? Normy spalania są przeliczone na pewne współczynniki, 
ale z rury wydechowej wydostaje się ich "bezwzględna i lość". Dlatego też zaproponowane kryteria generują nie Strefę Czystego Transportu, lecz Strefę Bez 
Biedoty - a nie tak to powinno wyglądać. Pewnie i  tak nikt nie przeczyta tego, co tu napisałem, i  się tym nie przejmie, bo nie jest to głos "za" Strefą :)

Tak, rozwiązanie to powinno zostać całkowicie zmienione - dlatego proponuję zwiększenie tego okresu do 500 lat, aby w żaden sposób nie dotyczyło mieszkańców Krakowa. A tak naprawdę, wszystkie te wymogi powinny zostać usunięte i  wszyscy mieszkańcy Krakowa i  okolic 
powinni  mieć możliwość wjeżdżania samochodem na teren miasta - w końcu wielu z nich zostawia tu pieniądze - jak ich nie będzie, to z czego pokryje się różne inwestycje? Koszty życia pójdą do góry, biznesy będą upadać - czy taki jest cel urzędników i polityków z Krakowa?

To jest największy absurd, jaki został zamieszczony w projekcie Strefy, ale głęboko wierzę, że w kolejnej wersji  pojawi się coś jeszcze ciekawszego. Czyli  tak: 
auto truje szkodliwymi spalinami, chyba że właściciel zapłaci miastu kasę, to wtedy nagle auto cudownie przestaje truć? A z rury wydechowej po zapłaceniu 
kary wydobywa się zapach kwiatów? :) To jest oczywisty "skok na kasę" i  nie ma absolutnie nic wspólnego z jakąkolwiek troską o zdrowie mieszkańców i czyste 
powietrze. NIE dla jakichkolwiek dodatkowych opłat.

Lista wyjątków powinna zawierać wszystkie samochody, zarówno nowsze, jak i  starsze, diesle, benzyniaki, mniejsze, większe, historyczne, należące do 
krakowian, do przyjezdnych itd. Szanowną Panią/Szanownego Pana, który (mam nadzieję) czyta moje odpowiedzi, także te przepisy dotkną - jak nie teraz, 
to za ki lka lat. Dlatego jestem całkowicie przeciwny utworzeniu Strefy na terenie całego miasta, jest to rozwiązanie nie do przyjęcia. Dziękuję i  
pozdrawiam.

############# Jestem przeciwny strefie. 
#############
############# cały obszar Krakowa bez wyjątków nie jest dobra propozyją jak najszybciej to wyprowadzić max za rok bardzo źle. w końcu ma być czysty transport a nie łatanie budżetu żadna grupa , wszyscy tak samo
############# Jeśli  już, to granice stworzyć w obrębie II obwodnicy, nie dalej. Zamykanie całego Krakowa zabi je miasto, a przede wszystkim firmy. Należy rozszerzyć o mieszkańców Zielonek. Lub ogólnie ludzi, którzy rozliczają się w Krakowie, nie tylko mieszkańców samego Krakowa.
#############
############# Jestem, za nie wprowadzam Strefy Czystego Transportu. Sprawa starych samochodów z czasem sama się rozwiąże (l iczba użytkowanych starych samochodów będzie tak mała, że nie będzie miała znaczącego wpływu praktycznie na nic) a wprowadzenie SCT wygeneruje masę 

problemów o których normalnie nikt by nawet nie pomyślał (np. dojazd do Szpitala, weryfikacji  strefy, odwiedzin, użycia specjalistycznego sprzętu w Krakowie).   Wprowadzanie Strefy Czystego Transportu to zbędne wydawanie pieniędzy podatników. Dla przykładu wielkie 
metropolie w USA nie posiadają SCT. Metropolie te funkcjonują sprawnie a średnia dłógość życia mieszkańców tych miast jest dłóższa od mieszkańców Krakowa.

Jestem, za nie wprowadzam Strefy Czystego Transportu. Sprawa starych samochodów z czasem sama się rozwiąże (l iczba użytkowanych starych 
samochodów będzie tak mała, że nie będzie miała znaczącego wpływu praktycznie na nic) a wprowadzenie SCT wygeneruje masę problemów o których 
normalnie nikt by nawet nie pomyślał (np. dojazd do Szpitala, weryfikacji  strefy, odwiedzin, użycia specjalistycznego sprzętu w Krakowie).   
Wprowadzanie Strefy Czystego Transportu to zbędne wydawanie pieniędzy podatników. Dla przykładu wielkie metropolie w USA nie posiadają SCT. 
Metropolie te funkcjonują sprawnie a średnia dłógość życia mieszkańców tych miast jest dłóższa od mieszkańców Krakowa.

Jestem, za nie wprowadzam Strefy Czystego Transportu. Sprawa starych samochodów z czasem sama się rozwiąże (l iczba użytkowanych starych 
samochodów będzie tak mała, że nie będzie miała znaczącego wpływu praktycznie na nic) a wprowadzenie SCT wygeneruje masę problemów o których 
normalnie nikt by nawet nie pomyślał (np. dojazd do Szpitala, weryfikacji  strefy, odwiedzin, użycia specjalistycznego sprzętu w Krakowie).   
Wprowadzanie Strefy Czystego Transportu to zbędne wydawanie pieniędzy podatników. Dla przykładu wielkie metropolie w USA nie posiadają SCT. 
Metropolie te funkcjonują sprawnie a średnia dłógość życia mieszkańców tych miast jest dłóższa od mieszkańców Krakowa.

Jestem, za nie wprowadzam Strefy Czystego Transportu. Sprawa starych samochodów z czasem sama się rozwiąże (l iczba użytkowanych starych samochodów będzie tak mała, że nie będzie miała znaczącego wpływu praktycznie na nic) a wprowadzenie SCT wygeneruje masę 
problemów o których normalnie nikt by nawet nie pomyślał (np. dojazd do Szpitala, weryfikacji  strefy, odwiedzin, użycia specjalistycznego sprzętu w Krakowie).   Wprowadzanie Strefy Czystego Transportu to zbędne wydawanie pieniędzy podatników. Dla przykładu wielkie 
metropolie w USA nie posiadają SCT. Metropolie te funkcjonują sprawnie a średnia dłógość życia mieszkańców tych miast jest dłóższa od mieszkańców Krakowa.

Jestem, za nie wprowadzam Strefy Czystego Transportu. Sprawa starych samochodów z czasem sama się rozwiąże (l iczba użytkowanych starych samochodów 
będzie tak mała, że nie będzie miała znaczącego wpływu praktycznie na nic) a wprowadzenie SCT wygeneruje masę problemów o których normalnie nikt by 
nawet nie pomyślał (np. dojazd do Szpitala, weryfikacji  strefy, odwiedzin, użycia specjalistycznego sprzętu w Krakowie).   Wprowadzanie Strefy Czystego 
Transportu to zbędne wydawanie pieniędzy podatników. Dla przykładu wielkie metropolie w USA nie posiadają SCT. Metropolie te funkcjonują sprawnie a 
średnia dłógość życia mieszkańców tych miast jest dłóższa od mieszkańców Krakowa.

Jestem, za nie wprowadzam Strefy Czystego Transportu. Sprawa starych samochodów z czasem sama się rozwiąże (l iczba użytkowanych starych 
samochodów będzie tak mała, że nie będzie miała znaczącego wpływu praktycznie na nic) a wprowadzenie SCT wygeneruje masę problemów o których 
normalnie nikt by nawet nie pomyślał (np. dojazd do Szpitala, weryfikacji  strefy, odwiedzin, użycia specjalistycznego sprzętu w Krakowie).   
Wprowadzanie Strefy Czystego Transportu to zbędne wydawanie pieniędzy podatników. Dla przykładu wielkie metropolie w USA nie posiadają SCT. 
Metropolie te funkcjonują sprawnie a średnia dłógość życia mieszkańców tych miast jest dłóższa od mieszkańców Krakowa.

############# SCT jest nie do przyjęcia, ze względu na zamożność społeczeństwa, jedynym słowem nie stać Polaków na takie zmiany .Zresztą nasi zachodni sąsiedzi już 
powoli rezygnują z takich stref bo to wykańcza , ludzi i  gospodarkę.

############# Normalnością jest brak strefy! strefa spełniająca wymogi nie jest określona, ani w ustawie, ani określona w "Brukseli" i  urzędnicy nie powinni karać swoim postępowaniem mieszkańców i w ogóle społeczeństwa! rynek główny spełnia wszystkie warunki przyzwoitości, a nawet 
jedna ul ica w centrum!

Starsze samochody eliminują się z czasem i  wbrew pozorom używane są bezpieczniejsze niż używane skomplikowane konstrukcyjnie. każda awaria, albo 
"tuning" nowoczesnego systemu "eko" powoduje zwielokrotnienie zanieczyszczenia w porównaniu ze starszym samochodem. te wymagania Euro mogłyby 
zacząć się od np Euro1 i  tak byłoby uczciwie i  pozory byłyby zachowane. Nikt nie będzie długo tolerował urzędników, nawet fani za zmuszanie ludzi do 
robienia kosztów mieszkańcom! dążycie do agendy, która już jest wycofywana i tylko zachowuje jeszcze pozory! wszystkie nowsze pojazdy trzeba częściej 
wyrzucać - to tylko dobre dla biznesu producentów i otoczki, oraz firm leasibgowych, anie dla mieszkańców! 

Limit, to niebezpieczny błąd! Bez żadnych l imitów dla mieszkańców i  wprowadzania strefy. jeżeli  już w towarzystwie zrobicie sobie niby odgórny przepis/argument, to do śmierci technicznej samochodu. Ludzie w ostatniej chwili  takiego posunięcia będą mocno zaniedbywać 
samochody bo po co jak będzie nakaz złomowania??? Stan pojazdy weryfikuje SKP, a nie dokument. Nowszy może się szybciej stać złomem niż starszy dobry samochód! 

opłaty? Każdy wie, że urząd robi to dla pieniędzy. szkoda sobie psuć opinii... mieszkańcy nie powinni płacić, to na 100%, ale są też inni pracownicy w Krakowie 
zachęceni przez tutejszy biznes. Koszty wszystkiego wzrosną dzięki strefie!

wszystkie pojazdy bez l imitu powinny mieć możliwość wjazdu bezterminowo (zwłaszcza mieszkańcy!). Samochody specjalne, to dla wielu 
przedsiębiorców dobra osobówka z możliwością holowania przyczepy, a w dowodzie nie jest specjalna. nie wyobrażam sobie, że trzeba pod przyczepkę 
kupować samochód prawie nowy, słabszy konstrukcyjnie spełniający wyższą normę w dokumentach. To będzie zagłada i  tragedia dla przedsiębiorców i 
normalnych ludzi. Przykład samochód terenowy ma ramę i  reduktor. są tacy fani, sa tacy przedsiębiorcy. Dziś najtańszy podobny (nie osobowy suv!) to 
Jimny od  150tys zł, albo Ineos od 150tyseuro! Dlaczego zmuszać tych ludzi do wymiany na osobowy? To doskonałe, trwałe konstrukcje. jak to wymienić 
na małe autko? Specjalny np. "pomoc drogowa"  dla rowerów, motocykli . nie potrzebuje mieć przystosowania do holowania samochodów. to wykluczenie 
z prowadzenia działalności transportowej i  pomocy drogowej! samochody zabytkowe lub historyczne powinny być zwolnione jakichś propozycji  typu do 
"50razy na rok".  reasumując wszelkie zmiany położą mnóstwo małych i  średnich firm, ich pracowników i kl ientów większymi kosztami usług i  pogrążą w 
tym miasto. Nie dla SCT jak przy każdej konsultacji! Liczymy na to, że byty internetowe, agencje reklamowe, jutuberzy za pieniądze podatników miasta nie 
będą generować "lewych" ankiet że chcemy SCT! Nie chcemy! SCT, to kara za biedę i  wolność wyboru. Jakim cudem wielki  nowoczesny samochód z dużym 
silnikiem jest taki ekologiczny? Trefy i  normy euro chronią biznes naszych sąsiadów, a nie nasze zdrowie i  komfort życia! Ci sami będą produkować i  
sprzedawać co chcą na świecie, a my się mamy męczyć i układać pod dyktando? Nie róbcie tego mieszkańcom. Nie róbcie SCT. Nie dla SCT!

############# Żadnej strefy Kraków wolny dla każdego Wszystkie samochody mogą wjechać nie tylko bogaci Jak wyżej To jest tylko grabież biednych których nie stać na nowsze auta 
############# Strefa powinna ograniczyć się do centrum miasta Norma EURO 4 
############# Uważam, że należy podjąć rozmowy z władzami gmin graniczących z Krakowem (np. Zielonki, Wielka Wieś), by zdecydowały się one na wprowadzenie Strefy Czystego Transportu- mnóstwo zanieczyszczeń wpada do Krakowa z tzw. Obwarzanka. Uważam, że od 2030 r. należy zaostrzyć normy dla pojazdów benzynowych i  na LPG, na Euro 5 lub rok produkcji  2010. Motywuję to faktem, iż w obecnym 

projekcie po 2030 r. dopuszczone będą pojazdy mające ćwierć wieku, które często mają problemy techniczne inne niż niespełnianie norm ekologicznych, i  
po prostu są zagrożeniem na drogach. Co więcej, z mojego doświadczenia wynika, że bardzo wiele osób korzystających ze starych samochodów ma dwa 
takie (żeby mąż i  żona mogli  dojeżdżać do pracy niezależnie) zamiast jednego nowszego.

Jest to bardzo dobre rozwiązanie, które pozwoli  dofinansować Komunikację Miejską w Krakowie, a mieszkańców gmin ościennych skłoni może do korzystania z 
niej.

Uważam, że od 2035 r. trzeba rozszerzyć normy również na tzw. pojazdy specjalne, które często produkują więcej zanieczyszczeń niż samochód osobowy.

############# Tak należy zakazać całkiem wjazdu samochodów do centrum Krakowa emitujących spaliny. Weźmy przykład z innych miast, berlin, sztokholm. Jak chcemy mieć metro za miliardy to z opłat za wjazd do miast je sfinansujemy. W innym przypadku ludzie wydrylują centrum miasta 
wyprowaadzą się na obrzeża by móc szybko tylko wpaść coś załatwić. A defacto urzędnicy i  politycy tak organizują nam miasto. By je był latwo objechać, najechać i  wyjechać. A nie w nim mieszkać.

Nie nie jest to dobry pomysł. mieszkam w okolicach ośrodka seniorów w prokocimu. Czemu tam ma być wyjątek to taki kwiatek do kożucha/zasłona 
dymba. By zaspokoić plebejskie oczekiwanie.

Tylko elektryki. Ludzie wycinają DPF. Proszę rozliczyć komendę miejską z badań emisji  w pojazdach. Dawno o tym nie czytałem jestem ciekaw czy to się 
wogóle dzieje https://www.krakow.pl/aktualnosci/208334,29,komunikat,policja_kontroluje_jakosc_spalin_samochodow.html

Kraków jest miastem o najwyższym w kraju średnim wynagrodzeniu, nie ma co robić z Krakusów dziadów co potrzebują wyjątków. Powinniśmy świecić przykładem dla Polski jak świecimy w przypadku l ikwidacji spalania stałych substancji  w piecach. Tylko pod warunkiem przekazania całości środków na wydatki w 100% zmniejszających inne emisji . Np. ścieżlki  rowerowe, autobusy elektryczne, darmowe 
ładowanie pojazdów elektrycznych,

Nie lubie wyłączeń bo są obszarem do nadużyć powinno to dotyczyć wszystkich i  wszystkich pojazdów.

############# Tak.najlepiej nie wprowadzać strefy Powinno być tak jak jest Jeżeli  auto przechodzi badania techniczne to powinno wszędzie wjechać A może ościenne gminy powinny wprowadzać zakaz dla mieszkańców Krakowa wszak niektórzy zameldowani są w Krakowie a mieszkają w obwarznku wokół Krakowa jeżeli  ma być dyskryminacja to niech działa w obie strony jed Jedynym rozsądnym rozwiązaniem jest aby l inie autobusowe tkz strefowe wjeżdżały do centrum miasta z dużą częstotl iwością to wtedy znaczną część 
mieszkańców wybierze komunikację miejską do centrum miasta zamiast stania w korkach 

Wprowadzenie wyjątków to dyskryminacja 

############# strefa tylko wokół rynku głównego ograniczenie dla osób spoza Krakowa to dyskryminacja obywateli ograniczenie wjazdu samochodami dla dostawców, albo samochody dostawcze o napędzie elektrycznym mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość wyłączenia spod wymogów SCT Jeżeli  zapłacisz to możesz wjechać, czyli  po wniesieniu opłaty samochód niespełniający wymogów SCT już nie zanieczyszcza powietrza, bzdura totalna, mieszkam w Krakowie, płacę podatki dla miasta, to mam mieć nieograniczony wjazd do strefy.
############# Tak. Obszar Strefy Czystego Transportu w Krakowie należy zmodyfikować i  ograniczyć do minimum (np. obszar Rynku Głównego). Tak jak wspomniałem obszar Strefy Czystego Transportu w Krakowie należy ograniczyć do minimum (np. obszar Rynku Głównego). Wtedy nie będzie 

potrzeby proponować innych miejsc.
Wystarczy, żeby samochody spalinowe spełniały normę EURO 3, która została wprowadzona w roku 2000. Obowiązuje ona dla samochodów 
produkowanych w latach 2001-2006. Zawiera ona i  rygorystyczne l imity emisji  dla pojazdów, zwłaszcza pod względem tlenków azotu (NOx), 
węglowodorów i  tlenku węgla dla wszystkich typów silników spalinowych (benznyznowych oraz wysokoprężnych).

Nie powinno się ustalać żadnego procesu wyłączenia dla wymogów SCT. Wszyscy obywatele naszego kraju powinni  być traktowani równo wobec prawa. Należy zrezygnować z opłaty dla samochodów, które nie spełniają norm SCT. Gmina Miejska Kraków powinna szukać innych sposobów finansowania swojego 
budżetu. Wystarczy, że jest pobierana opłata w Strefie Płatnego Parkowania.

Tak jak wspomniałem, nie powinno być wyjątków. Z zasady należy umożliwić przejazd pojazdów uprzywilejowanych (ZRM, KSGR, PSP, OSP, Policja i  inne 
służby porządkowe i wojskowe). Wszyscy obywatele powinni być traktowani jednakowo wobec prawa.

############# wnioskuję o modyfikację strefy i ograniczenie jej do obszaru 1, ewentualnie 2 obwodnicy miasta w przypadku sct w całym krakowie, tych miejsc powinno być znacznie więcej (przystanki kolejowe, parkingi p+r, więcej szpitali  - nie tylko publicznych) obecne wymagania są za wysokie, proponuję eur3 (benzyna) i  eur5(diesel) mieszkańcy, którzy zarejestrowali  swoje pojazdy przed marcem 2023 powinni  mieć beztreminowe zwolnienie z sct, reszta, która rejestrowała auta później powinna być objęta wymogami rozwiązanie ma sens, ale stawka miesiączna (obecnie maksymalnie 500 zł jest za wysoka)
############# co z samochodami dostawczymi oraz autobusami / busami transportu prywatnego. uważam że takie pojazdy powinny prezentować jak najwyższe standardy, a przeważnie są to bardzo wysłużone rupiecie :( to byłby dobry pomysł, ale zakładam, że godzinowa stawka nie ma sensu, oraz taka stawka musiała by być odpowiednio duża. Pieniądze musiały by być 

funduszem celowym do poprawy infrastruktury drogowej, komunikacji  publicznej czy parkingów na obrzeżach.
############# Granica strefy powinna dotyczyc tylko śrudmiescia Krakowa. Jadąc z Kocmyrzowa jak dojadę do pracy w Nowej Hucie? Euro 3 powinno być dopuszczone Powinno się dodać do mieszkańców Krakowa mieszkańcow okolicznych gmin. Biedni mają płacić? Paranoja jakaś.
############# Proponowane obostrzenia nie powinny dotyczyć pojazdów już posiadanych przez mieszkańców Krakowa, a jedynie nowo rejestrowanych samochodów używanych. W przypadku pojazdów wjeżdżających spoza Krakowa należy rozważyć początkowe ograniczenie zasięgu strefy do 

II obwodnicy.
Szpitale im. Rydygiera, im. Żeromskiego, im. Jana Pawła II, im. Narutowicza czy V Szpital Wojskowy powinny być dostępne dla każdego. W niemieckich strefach Umweltzone dozwolony jest wjazd samochodami benzynowymi wyprodukowanymi od 1993 roku (Euro 1), natomiast w 

przypadku pojazdów napędzanych si lnikami wysokoprężnymi jest to rok 2006 (Euro 4). Tak powinno to funkcjonować w Krakowie.
Okres ten powinien zostać zmieniony na bezterminowy dla już posiadanych pojazdów, a wymogi winny dotyczyć jedynie samochodów rejestrowanych przez Krakowian po wprowadzeniu strefy. Lepszą propozycją jest zastosowane w Warszawie zezwolenie wjazdu dla każdego przez określoną l iczbę dni  w roku. Bezterminowa zgoda na wjazd do strefy powinna dotyczyć pojazdów zarejestrowanych przez osoby zameldowane w Krakowie praz pojazdów specjalnych 

i  historycznych. W przypadku pozostałych pojazdów niespełniających norm powinien zostać dozwolony wjazd przez 14 dni  w roku.
############# Zapoznałem i należy ziej zrezygnować. Nie nie jest dobra propozycją. Ewentualnym obszarem z ograniczeniem poruszania się samochodami powinien być Kraków Główny Skok na kasę zwykłych obywateli  ukryty pod pretekstem "potrzebych" zmian ekologicznych.

Po opłatach nagle wszystko staje się "ekologiczne" 
############# Pozostawić poprzednio przegłosowaną wersję. Nie mozna zmieniac zasad , kiedy mieszkańcy oraz firmy okolicznych gmin a pracujący w Krakowie 

przystosowali się (zmieniając samochody zgodnie z normami przyjętymi w poprzednich uchwale Rady Miasta). 
Zbyt długie. Powinno byc krótsze np. 3 lata gdyz obecnie na terenie miasta porusza sie lub zasmieca duż starych dymiacych samochodów Dziwne podejście, swiadczace o tym, że mistu chodzi o pieniadze a nie czyste powietrze

############# Strefa niezgodna z konstytucją. Getto dla bogatych. Przyjrzyjcie się "patologii" na SKP. Żadnej SCT. Zbyt rygorystyczne i  nie mają nic wspólnego z ekologią. Proszę żeby "Kraków" nie przyjeżdżał np. do Puszczy w Niepołomicach skoro ja nie mogę wjechać do "czystego od spalin Getta" Krakowa. Rzeczywiście, wniesienie opłaty sprawi, że będzie czyste powietrze 👍🤣
Jeżeli  moje auto będzie stało przez 8 godzin pod pracą to też mam płacić??? Za to, że wjechałem do Getta dla Królów??????????

W skrócie to proponuję wymienić ten Wasz skład na ludzi myślących.

############# Strefą powinny być objęte jestnie rynek, planty i  Kazimierz. Całe miasto powinno być dostępne. Strefą objęty powinien zostać rynek, plany i  Kazimierz. Diesele od EURO 4 włącznie. Si lniki  benzynowe EURO 3 włącznie Przy założeniach, które opisałem w 3 punkcie może zostać 5 lat wyłączenia dla Krakowian. Słabo... ma być czysty transport czy zarabianie pieniędzy na biednych, których nie stać na nowe auto? Każdy pojazd spełniający normy dla dieseli  minimum euro4 dla benzyn minimum euro3 (j.w. pkt3) powinien być sprawny technicznie. Powinien mieć 
katalozator i  fi ltr cząstek stałych na swoim miejscu. Niezaślepiony EGR oraz nie powinien mieć wyeksploatowanych lejących wtryskiwaczy oraz nie 
powinien spalać nadmiernych i losci oleju silnikowego. Powinno się to dotyczyć wszystkich pojazdów. Prywatnych ale także pojazdów spółek miejskich, 
śmieciarek, autobusów itp. Zadbajcie Państwo o to, żeby pojazdy poruszajace sie po krakowie były sprawne, a będzie częściej. Chodzi o to, że żeby pojazd, 
który powinien spełniać normy (pkt 3) faktycznie jest spełniał.

############# Strefa powinna obejmować MAKSYMALNIE obszar objęty II obwodnicą. Jednakowe zasady dla mieszkańców centrum (z tramwajami jeżdżącymi co kilka minut) i  np. Klinów, Tyńca, Opatkowic, itp, itd. (z autobusami jeżdżącymi co 30-40 minut) są dyskryminujące. Wszystkie parkingi P+R oraz obiekty typu szpitale, szkoły, powinny być wyłączone ze Strefy. Euro 1 dla samochodów benzynowych, Euro 4 dla samochodów z si lnikami wysokoprężnymi, pojazdy zabytkowe zwolnione z wymagań strefy bez 
ograniczenia do 50 wjazdów rocznie, strefa działa od poniedziałku do piątku w godzinach 7;00-19:00.

Pojazdy należące do mieszkańców i zakupione przed wprowadzeniem SCT, w ogóle nie powinny jej podlegać. Jest to akceptowalne rozwiązanie, pod warunkiem obniżenia ceny abonamentu miesięcznego. Pojazdy zabytkowe powinny podlegać pełnemu zwolnieniu z zasad SCT, bez ograniczenia do 50 wjazdów do Strefy. Polska podpisała tzw. Kartę Turyńską, 
która wprost stwierdza, że zabytkową technikę - w tym samochody - należy utrzymywać w ruchu.

############# W sytuacji , kiedy komunikacja miejska miasta Krakowa cierpi z powodu systemowych zaniedbań (linie tramwajowe posiadające kilka "wąskich gardeł", brak >ciągłych< buspasów na wielu bardziej obciążonych ruchem odcinkach, słabo rozwinięta sieć kolei aglomeracyjnej, 
duże obłożenie pojazdów komunikacji  miejskiej w godzinach szczytu przy obecnym dużym ruchu samochodowym), zaś parkingi Park&Ride za granicami miasta praktycznie nie istnieją, wprowadzenie SCT na terenie całego miasta może doprowadzić do poważnego paraliżu 
komunikacyjnego, powodującego, że uczciwi mieszkańcy i  podróżni nie będą w stanie w godnych warunkach sprawnie poruszać się po terenie miasta. Jeśli  prawo międzynarodowe zobowiązuje Kraków do wprowadzenia SCT, to powinna być ona ograniczona do terenu 
historycznego centrum miasta, nie mającego tak dużego znaczenia z punktu widzenia komunikacji  samochodowej i już teraz, wskutek procesów gentryfikacyjnych, mającego charakter turystyczno-kulturalny.

Wprowadzanie takiego obszaru i  wyłączeń od niego wprowadzi niepotrzebny chaos informacyjny i  będzie prowadziło do wielu niejasności związanych z 
legalnością przejazdów itp. Również próba egzekwowania tak wprowadzonej strefy będzie bardzo pracochłonna, a rozpatrywanie różnych opcji, odwołań 
od decyzji itp. wygeneruje dużo niepotrzebnej, ale męczącej dla obydwu stron sporu biurokracji . Z ekonomicznego punktu widzenia, strefa znacząco 
mniejsza, ale jasno określona wydaje się o wiele rozsądniejszym pomysłem.

Uważam, że jakiekolwiek ustawienie "na sztywno" norm emisji  czy minimalnego roku produkcji  aut dopuszczonych do ruchu w SCT w Krakowie (a de 
facto w prawie całym mieście) jest niezbyt skutecznym rozwiązaniem - mogą istnieć przecież zarówno samochody stosunkowo nowe, ale z uwagi na 
intensywną eksploatację czy inne uszkodzenia generujące znacząco więcej zanieczyszczeń niż wynikałoby to z ich specyfikacji , jak i  samochody 
relatywnie stare, ale dobrze utrzymane, które zanieczyszczają powietrze w stopniu znacznie mniejszym niż te wcześniej wspomniane. Dodatkowo w 
sytuacji, kiedy rok produkcji  przekłada się bezpośrednio na wartość pojazdu, wymóg ten oznacza de facto konieczność zakupu droższych samochodów 
przez wszystkich, którzy chcieliby się poruszać po mieście tym środkiem komunikacji. Jako, że nie każdego stać na taki wydatek, przyczyniło by się to do 
faktycznej dyskryminacji  osób gorzej zarabiających i  dalszego uprzywilejowania najbogatszych, co dodatkowo wzmocni i  tak już rosnące rozwarstwienie 

Przy wprowadzeniu postulowanej przeze mnie wyżej małej Strefy, ograniczonej do historycznego centrum, wszyscy jej stali  mieszkańcy, nie aż tak zresztą l iczni, powinni zostać bezterminowo wyłączeni z zasad strefy. Obciążanie takich osób dodatkowym, de facto, podatkiem od 
posiadania starszych pojazdów miałoby duży, negatywny wpływ na decyzję o pozostaniu mieszkańcami tej części Krakowa, przyczyniając się do jeszcze większego wypychania z niej normalnego życia i  oddania jej w ręce osób najbogatszych i  biznesu turystycznego (najem 
krótkoterminowy)/ Adekwatnie, przy stosunkowo małej SCT możliwe byłoby nie tworzenie wyłączeń dla żadnych innych grup poza jej mieszkańcami. 

Rozwiązanie to jest lepsze od twardego zakazu i  karania np. mandatami osób naruszających założenia Strefy. Jednocześnie, z uwagi na najczęściej bezpośredni 
związek posiadania starszego samochodu z gorszą sytuacją ekonomiczną właściciela, rozwiązanie takie sprowadza się de facto do podatku od niebycia 
dostatecznie zamożnym, by móc jeździć relatywnie nowoczesnym pojazdem. Prowadzi to po raz kolejny do rozwarstwienia społecznego, przerzucenia kosztów 
proekologicznych zmian na gorzej zarabiających i  działania na rzecz uprzywilejowanej zamożnej mniejszości kosztem większości mieszkańców i podróżnych.

Wprowadzenie SCT w obecnie proponowanym kształcie wprowadzi szereg nierówności pomiędzy potencjalnymi podróżującymi ulicami miasta. 
Dodawanie kolejnych kategorii , wyłączeń itp, podobnie jak w kwestii terenu strefy, wprowadzi szereg niejasności w kwestii  interpretacji  poszczególnych 
sytuacji, powodując chaos prawny i  generując dużą ilość biurokratycznej pracy. Mała SCT ograniczona do centrum miasta pozwoli  na bardzo konkretne 
ustawienie warunków wjazdu do niej i  znacząco ułatwi jej realne egzekwowanie. 

############# Nie wprowadzać strefy Nie Nie mam Mieszkańcy powinni  wieżdżać bez ograniczeń do gramic miasta Krakowa. Ewentualnie tak. Opłata dzienna.
############# Cała Nowa Huta  powinna być wyłączona  z tej strefy. Nowa Huta Nie powinno być ograniczeń  w tym zakresie.Wymagania co do aut są poza możliwościami finansowymi zwykłych ludzi...Których poprostu nie stać na 

nowe auta,auta elektryczne które są bardzo  drogie.
Okres jest za krótki,  mieszkańcy Krakowa nie powinni mieć  żadnych ograniczeń Żadnych opłat!

############# Uważam, że warunki określające, kto może wjechać do SCT w Krakowie, są dość jasno opisane, a mieszkańcy Krakowa mają czas na zakup nowszych aut. jest ok Nie uważam, że opłata za wjazd przyczyni się do poprawy jakości powietrza w Krakowie. Czy robimy tu biznes, czy walczymy o czyste powietrze w Krakowie? uważam zet u wszytko jest ok. 
############# Proponuję nie wprowadzać strefy Proponuję nie wprowadzać strefy Każde auto powinno móc poruszać się bez ograniczeń skoro jest dopuszczone do ruchu. Proponuję nie wprowadzać strefy Proponuję nie wprowadzać strefy Proponuję nie wprowadzać strefy 
############# Nie powinno być strefy czystego transportu bo nie jest poparta żadnymi badaniami, poza tym wpłynie negatywnie na funkcjonowanie mieszkańców miasta! Strefa czystego transportu jest złym pomyslem Likwidacja strefy czystego transportu! Zl ikwidować strefę czystego transportu! Zlikwidować sct! Zlikwidować sct!!!!
############# Nie wprowadzac SCT Nie wprowadzac SCT Nie wprowadzac SCT . Nie potrzebne jest to mieszkańcom . Tyle lat nikt tego nie wprowadzał a teraz na siłę chcecie to wcisnąć . Badania budowy baterii  

do elektryków pokazują że wyprodukowanie 1 baterii  wytwarza tyle samo substancji co samochód 20 letnim silnikiem diesla który przejechał 300 tys. 
Km. Niemcy się z tego wycofują . Mieszkańcy nie mają pieniędzy aby wymienić auto na młodsze . Koszt takiego auta to około 50 tys. A to że są podwyżki 
wynagrodzenia to nie ma znaczenia bo wszystko w sklepach idzie też do góry gaz prąd mieszkanie również .chcecie wprowadzić to zaczni jcie kupować 
samochody dla mieszkańców . Nikt się nie będzie wyprowadzał bo wy chcecie SCT . BYLISMY TU PRZED SCT I DLUGO PO NIM I PO WAS . MIESZKANCY 

Nie chcemy strefy czystego transportu Nie zgadzam się z tym Bez wyjątków nie chcemy SCT 

############# Tak ściśle centrum Jawne ograniczenie możliwości korzystania z zarejestrowanego auta Auto sprawne zarejestrowane ma prawo jeździć A za pięć lat miasto kupi mi nowe auto? Czyli  po staremu nic czyste powietrze tylko kasa od ludzi jak zwykle populizm 
############# Wniosek: 

Powrót do poprzedniej wersji  planu SCT, czyli do norm Euro3 dla silników benzynowych oraz Euro5 dla si lników diesla bez wprowadzania l imitów 
rocznikowych.
Uzasadnienie:
Standardy emisji  Euro określone w ostatniej wersji  projektu są zbyt rygorystyczne, przez co wymuszające na rodzinach należących do klasy średniej 
kosztowną dla nich wymianę samochodów w dobie wysokich stóp procentowych, wysokich rat kredytów oraz wysokiej inflacji. Ponadto wszelkiego 
rodzaju towary dostarczane są do miasta pojazdami dostawczymi i  ciężarowymi, napędzanymi głównie si lnikami diesla. Dostawcy ujmą koszty wymiany 
flot lub opłat za wjazd do miasta w cenach swoich usług, co przełoży się na podniesienie cen wielu towarów podstawowej potrzeby na półkach 
sklepowych, a więc kolejny koszt do poniesienia przez obywatela. Dodatkowo plan zawiera lukę dotyczącą minimalnego rocznika pojazdu. Znane są 
przypadki, gdzie mamy dwa samochody z identyczną specyfikacją niespełniające normy EURO, gdzie jeden to rocznik 2017 a drugi 2018, więc jednym 
samochodem można wjechać do SCT a drugim nie. Najprostszym sposobem na zaradzenie temu, byłby powrót do poprzedniej wersji  planu SCT, czyli  do 
norm Euro3 dla si lników benzynowych oraz Euro5 dla si lników diesla bez wprowadzania l imitów rocznikowych.

Dla zwykłego mieszkańca Krakowa lub okolicznych miejscowości, z których ludzie dojeżdżają do miasta w celu uzyskania dostępu do edukacji , służby zdrowia 
lub pracy albo dostawcy usług i  towarów takie opłaty nie stanowią atrakcyjnego rozwiązania, ponieważ nikt nie chce ponosić tego typu dodatkowych kosztów, 
których wcześniej ponosić nie musiał. Takie rozwiązanie może być akceptowalne dla osób wjeżdżających do miasta okazjonalnie ki lka razy w roku. Wszelkiego 
rodzaju towary dostarczane są do miasta pojazdami dostawczymi i  ciężarowymi, napędzanymi głównie si lnikami diesla. Dostawcy ujmą koszty wymiany flot 
lub opłat za wjazd do miasta w cenach swoich usług, co przełoży się na podniesienie cen wielu towarów podstawowej potrzeby na półkach sklepowych, a więc 
kolejny koszt do poniesienia przez obywatela. 

############# Dodatkowe miejsca: P+R Kurdwanów, P+R Nowy Bieżanów i P+R Mały Płaszów. Dojazdy do stacji  kolejowych Kraków Bieżanów Drożdżownia, Kraków 
Mydlniki  Wapiennik, Kraków Swoszowice. Do pętli  Czerwone Maki.

Moim zdaniem należy je obniżyć i  podnosić co 3-5 lat. W ten sposób część pojazdów wyeliminuje się sama z powodu złomowania lub wieku, a 
wprowadzenie SCT nie będzie odbierane jako uciążliwość.

Uważam, że powinien to być okres 10 lat. W tym czasie większość obecnych samochodów albo zostanie zezłomowana, albo sprzedana z powodu wieku, rosnących kosztów naprawy, wymiany na nowe i  lepsze modele (w tym elektryki), wieku kierowców. Zmiana będzie 
łagodniejsza i  bardziej ewolucyjna, a przez to bardziej akceptowalna społecznie. Można też, o i le jest to prawnie możliwe, ograniczyć na terenie gminy rejestrację samochodów starszych niż 2018 r.

Bardzo dobry pomysł. Nie będzie problemu dyskryminacji osób spoza Krakowa, a jednocześnie może być to na tyle uciążliwe, że ludzie zastanowią się nad 
wybraniem innego środka transportu. Pieniądze z opłat powinny być przeznaczone na wybudowanie P+R w pobliżu stacji kolejowych czy kolejnych pętli  
tramwajowych i  autobusowych.



############# Jestem przeciwny SCT, urzędasy wymyślacie głupoty, zakazaliście palić w pieacach ,teraz wprowadzacie absurdalny przepis, łapy precz od  samochodów.  Prowadzę działalność gospodarczą i  dzięki wam popaprańcy będę musiał zmienić auto,.którego i  tak nie odrobię. Siedzicie 
w tym urzędzie i  tylko mieszkańcom utrudniacie żywot, nie dość że pół Krakowa zakorokowaliście buspasami to jeszcze  SCT- totalny idiotyzm!!!

Żadnych 5 lat, STOP SCT!!!! Może jeszcze karzecie płacić za oddychanie??  Doicie kasę na każdy możliwy sposób. Świństwo!!

############# Strefa powinna obejmować obszar miasta w granicach dawnych - średniowiecznych murów. Nie ma potrzeby wyjątków gdy strefa obejmie średniowieczne centrum. Dla samochodów Benzynowych Euro 2, dla tych na LPG Euro 1, dla diesli Euro 2. SCT obejmująca średniowieczne centrum nie wymaga wyjątków. To próba wepchnięcia posiadaczy tanich aut w długi i zmowa z producentami nowych samochodów. SCT w obrębie średniowiecznego centrum nie wymaga wyjątków.
############# Strefa powinna być ograniczona 2 obwodnica Krakowa. Wszystkie parkingi park and ride, wszystkie szpitale, w szczególności szpital ujastek Benzyna euro 5, tak samo diesel. Wprowadzenie euro 6 dla diesla wycina bardzo dużo samochodów Mieszkańcy i  płaczący podatki w Krakowie powinni mieć ograniczenia do euro 5 Dopuszczalne, ale powinna być mniejsza Powinny auta zabytkowe być wyłączone dłużej jak 5 lat. 
############# Aktualna propozycja jest zbyt rygorystyczna, norma spalin powinna zostać z wcześniejszymi założeniami. Aktualne zaostrzenie przy propozycji  wejścia w 

życie w tak krótkim terminie jest nierealne jeśl i w grę wchodzi zakup nowego auta. Aktualnie dojeżdżam do krakowa do pracy i  nowe auto kupowałam 
rok temu za kilkadziesiąt tysięcy. Wtedy brałam pod uwagę już wchodzące głosy o zmianach w Krakowie. Paradoksem jest że nawet stosunkowo młode 
auta nie miałyby możliwości wjazdu do miasta 

Opłata godzinowa plus wysokie opłaty za płatne parkowanie to już paradoks.. 

#############  Tylko okolice rynku Euro 4 dla benzyny i  diesla 10 lat Skok na kasę Wszyscy którzy pracują samochodem
############# Tak uważam, że należy zmodyfikować granice SCT bez obejmowania jej zasięgiem praktycznie całego Krakowa. Należałoby ją wprowadzić w strefach gdzie są przekroczenia związywanego z emisji  pochodzącą od samochodów bo przecież takiemu celowi ma ona służyć - czyli  

ochronie zdrowia. Ponadto niezrozumiałym jest w świetle argumentacji  propozycji  zapisów SCT co do jej obszaru wyłączenie z niej terenów na wschód od S7 czyli  w szczególności terenów huty MittalSteel. Czemu ma służyć taki zabieg, że akurat te tereny byłyby wyłączone ze SCT? 
Jak jest do tego argumentacja?  

Wprowadzając SCT nie tylko dojazd do szpitali  ma znaczenie ponieważ Kraków jako  duży ośrodek miejski ma również Urząd Wojewódzki, Urząd 
Marszałkowski czy sądy lub inne publiczne instytucje, do których zarówno Krakowianie jak i  osoby spoza Krakowa będą musieli  się dostać.  To raz. Dwa 
brak na chwilę obecną infrastruktury parkingowej na granicach miast i dobrego połączenia komunikacji publ icznej  sam przeczy idei SCT na terenie całego 
Krakowa i  tego nikt nie bierze pod uwagę. Najpierw miasto powinno infrastrukturalnie przygotować się do SCT jeśli che ją wprowadzić w całym mieście  i 
przede wszystkim dać benefity z tego tytułu mieszkańcom, którzy poniosą ciężar ekonomiczny wprowadzonej SCT, a wątpl iwy zysk ekologiczny i  zdrowotny 
dla wielu części miasta. 

Po pierwsze zaproponowane zapisy co do norm są jeszcze bardziej rygorystyczne niż uchwalonej uchwały SCT. Nie zostało to w żaden sposób 
uzasadnione a prowadzi do tego, że znacznie więcej mieszkanców Krakowa ograniczenia SCT bez uzasadnienia. Wprowadzenie takich obostrzeń dotknie 
przede wszystkim tą mniej zamożną grupę mieszkanców Krakowa, a stanowi ona niestety większość mieszkanców przy wprowadzeniu jej na terenie 
praktycznie całego miasta - bez uzasadnienia. Dlatego jestem za pozostawieniem standardów emisji  jak w obowiązującej uchwale dla samochodów z 
si lnikami benzynowymi i  Diesla. 

Oczywiście, że uważam, że rozwiązanie to powinno zostać zmienione poprzez brak okresu wyłączenia na poczet zapisów, że poruszać się po mieście po wejściu SCT będą mogły samochody nie spełniające w dniu jej wejścia wymogów zapisów SCT, których właściciele są 
mieszkańcami Krakowa  - czyli  zamieszkują min. jakiś okres czasu  i  odprowadzają podatki w Krakowie na dzień jej wejścia w życie, aż do jego sprzedaży lub " śmierci technicznej" posiadanego samochodu - jeśli  miałaby ona objąć cały Kraków.   Jeśli  jednak SCT - zgodnie z 
zasadami logiki  i  ekonomii  - zostanie objęta tylko część miasta, to zapisy dotyczące wjazdu w SCT co do zwolnień z jej zapisów powinny dotyczyć tylko i  wyłącznie mieszkanców strefy w ww. okresie, a z ograniczaniem czasowym tych np. 5 lat - pozostałych mieszkanców Krakowa. 

Jeśli  tego typu rozwiązanie przyniesie miastu dochód,  który zostanie spożytkowany na rozwój infrastruktury komunikacyjnej czyli  budowę P$R, nowe 
połączenia komunikacji  publicznej, nowe układy drogowe by zmniejszyć korki - to jestem za.

Obecny projekt nie przewiduje rozwiązania, że mieszkańcy Krakowa - seniorzy bezterminowo czyli  do czasu zbycia czy kasacji samochodu 
niespełniającego w dniu wejścia w życie SCT będą z niej wyłączeni jak jest to obecnie i  nad tym należałoby się pochylić. Projekt przewiduje natomiast, że 
pojazdy do przewozu osób z orzeczoną niepełnosprawnością - gdzie nie są przez nich prowadzone  i  zarejestrowane - będą wyłączone z zapisów SCT co 
będzie prowadzić do nadużyć chyba, że zapisy zostaną doprecyzowane, że jedynie wtedy gdy pasażerem samochodu lub kierującym jest osoba z 
orzeczeniem. 

############# Moim zdaniem taką strefą powinno być objęte tylko centrum Krakowa. Obszary z zewnętrznej strony drogi numer 79 oraz A4 (np. Bronowice Wielkie, Mistrzejowice, Bieńczyce, Swoszowice) powinny również zostać wykluczone z 
sct

Zakazane powinny zostać tylko najstarsze samochody, czyli  takie które zostały wyprodukowane przed 2000 rokiem. Uważam ten pomysł za bardzo dobry. Jest to bardzo dobre rozwiązanie dla kogoś kogo nie stać na nowe auto a od czasu do czasu ma coś do załatwienia w 
mieście. 

############# Nie powinno być żadnej strefy. To wykluczenie calych grup ludzi i  uprzywilejowanie bogatych. Nie wpłynie to wżaden sposób na poprawę stanu powietrza, a komunikacja miejska już ma problem z pomieczeniem ludzi w godzinach szczytu. nie powinno byc żadnej strefy sct w Krakowie. Znowu: żadnej strefy. Stare samochody siłą rzeczy znikną z ulic miast, nie trzeba zmuszać ludzi do ich wymiany na siłę. Zresztą gdzie tu ekologia jak 
wymienia się produkty działające na nowsze??

Żadnej strefy sct w Krakowie to już kompletny absurd. Skoro uważają Państwo, ze samochód "truje" to po zapłaceniu już nie truje? Staje się nagle ekologiczny??? Żadnej dyskryminacji! Jak zwykle dojdzie do tego, że przeciętny człowiek ma zakaz, ale za to  wybrane grupy będą uprzywilejowane. Dochodzi do tego, ze 
chcą Państwo od nas tylko podatki i  opłaty, a w zamian nas bedziecie ciągle ograniczać. Jesteśmy mieszkańcami miasta i  mamy prawo po nim jeździć 
czym chcemy, o i le tylko pojazd ma wymagane do poruszania się dokumenty. Żadnej strefy SCT w Krakowie!!!

############# Tak należy zmodyfikować. Propozycje w kolejnych pytaniach Norma Euro dla samochodów z silnikiem diesla jest zdecydowanie za wysoka. Należy obniżyć wymagania, a kolejne ograniczenia wprowadzać 
stopniowo z okresem przejściowym. Poprzednia propozycja strefy czystego transportu obejmowała niższe wymagania do których się dostosowałem, a 
teraz się okazuje że w ciągu pół roku musiałbym zmienić samochód. Jest to zdecydowanie nielogiczne i  zbyt drastyczne podejście do wprowadzanych 
norm. Kolejne ograniczenia należy stopniowo wprowadzać z czasem przejściowym, aby zmiana auta była efektem bardziej naturalnym a nie narzuconym 
nam w formie wymagań, których jak nie spełnimy to nie będziemy mogli się swobodnie poruszać, a szczególnie pracować, gdzie auto wykorzystuje do 
tego by móc wykonywać moją pracę, a nie jestem w stanie nagle zmienić środka poruszania. Dodatkowo proponował bym by czas przejściowy dla osób 
spoza Krakowa również był trochę dłuższy.

Akceptuję to rozwiązanie, ale należałoby doprecyzować kto może skorzystać z tego rozwiązania, ponieważ jest wiele osób którzy na co dzień żyją w Krakowie, ale z różnych względów nie mogą skorzystać z czasu przejściowego. Może warto rozważyć dłuższy okres przejściowy dla 
osób spoza Krakowa lub w okresie przejściowym dla osób spoza Krakowa obniżyć wymagania na np. 2 lata

Rozwiązanie jest sensowne, ale kwota mogłaby by być zróżnicowana względem wielkości samochodu lub rzeczywistej emisji  spalin - wiele starszych małych 
samochodów emituje mniej spalin niż nowoczesne auta z dużymi silnikami

Może warto by rozszerzyć grupę zwolnionych z ograniczeń na 5 lat również tych którzy pracują w Krakowie i  gminach ościennych, możliwe że 
rozwiązałoby to problem, z którym wiele osób nie będących mieszkańcami Krakowa będzie się borykać. Wiele osób pracuje w Krakowie i  gminach 
ościennych i  musi się jakoś poruszać, zwiększyłoby to l iczbę osób które mogą wjechać do Krakowa i  dało większą swobodę w czasie wymiany środka 
transportu.

############# SCT powinna dotyczyć tylko starówki Budynki sądów, jednostki penitencjarne, komisariaty policji  Euro 5 dla diesli  Takie rozwiązanie nie ma sensu z punktu ekologii 
############# Strefy nie należy wprowadzać, jest szkodliwa i  nie zgadzam się z jej wprowadzeniem, czyli krótki: PRECZ ZE STREFĄ CZYSTEGO TRANSPORTU !!! brak zgody na jakąkolwiek strefę czystego transportu!!!!! nie zgadzam się na jakiekolwiek ograniczenia w poruszaniu się samochodami spalinowymi w obrębie gminy i  miasta kraków!!! żadnych ograniczeń, żadnych okresów przejściowych dla jakichkolwiek samochodów spalinowych!!! Wszystkie samochody spalinowe mają prawo bez ograniczeń i  kar wjeżdżać do gminy i  miasta Kraków!!!! żadnych opłat, żadnego karania kogokolwiek za posiadanie starszego samochodu spalinowego, bo ktoś ma jakieś widzimisie- to jest działanie zbrodnicze i  

poniżające ludzi, to jest segregacja powodująca wykluczenie z życia społecznego, gospodarczego, kulturalnego itp. 
żadnych ograniczeń dla żadnych samochodów spalinowych- próby forsowania ograniczeń dla samochodów spalinowych w wjeździe do gminy i  miasta 
Kraków są złe i  nieetyczne. To jest ekoterroryzm i ideologiczna komuna, która chce wykluczenia z życia tysięcy osób mieszkających czy też dojeżdżających 
do Krakowa- nie daje na to żadnej zgody!!!

############# Nie ma zgody na strefę czystego transportu Cały Kraków dojazd wolny bez SCT Bez SCT Bez SCT Nie ma zgody na SCT Nie ma zgody na SCT
############# Granica Strefy Czystego Transportu powinna obejmować centrum Krakowa do granic z tzw. II obwodnicą miasta.
############# Obszar powinien być ograniczony do 1, najwyżej 2 obwodnicy miasta Krakowa. Norma emisji  spalin, a i lość spalin to dwie różne rzeczy, a tym nie warunkuje się wjazdu do miasta. Dlatego norma EURO 4 dla wszystkich pojazdów jest 

wystarczająca.
Jest to dyskryminacja mieszkańców gmin ościennych którzy na co dzień funkcjonują w Krakowie. Tysiące podmiejskich przedsiębiorców którzy muszą uiścić ta opłatę, przerzuci ja potem na końcowego klienta czyli  mieszkańców miasta, co spowoduje kolejny 

skokowy wzrost cen usług i  produktów w Krakowie.
Myślę, że zamiast szukać wyjątków powinno się najpierw wprowadzić strefę w bardzo wąskim zakresie, czyli  1 lub 2 obwodnicy, nauczyć się z nią 
funkcjonować, a potem ewentualnie rozwijać ją o dalsze dzielnice, podobnie jak ze strefą płatnego parkowania.

############# Obecny projekt jest absurdalny i  szkodzi mieszkańcom , SCT ostatecznie w granicach 1 obwodnicy Krakowa , nie utrudniające życia w tym mieście - gdzie ten Kraków przyjazny mieszkańcom ? Znowu niespełnione obietnice 
############# Możliwość wjazdu samochodów z poza Krakowa jest absurdalne granice powinny być wyznaczone w ścisłym centrum! Opłata powinna być roczna i  nie w takiej wysokości, powinna być niższa tak aby można było z niej skorzystać, biedny człowiek też ma prawo wjechać do 

Krakowa. 
############# Moim zdaniem S.C.T. powinna być ograniczona do Śródmieścia i  dzielnic sąsiednich. Jeżeli  silnik diesla posiada katalizator i  fi ltr cząstek stałych (DPF), przez 5 lat może się poruszać w mieście. Płacisz podatki w Krakowie - jeździsz Źle 
############# Na pewno nie całe miasto, jakby komunikacja była rozbudowa jak w Mediolanie to możecie sobie wprowadzać takie strefy. Obcenie taniej i  szybciej jest podróżować autem niż ta komunikacja. Wyklucza to tylko najbiedniejszych obywateli. Bogaty z nowym silnikiem V10 będzie 

mógł sobie śmigać bez przeszkód spalając 50 l  na 100km podczas gdy ktoś z VW lupo spalając 3l na 100 jest wykluczony.Komunikacja z ościennych miejscowości leży i  kwiczy. Naprawdę jakby komunikacja dawała rady to każdy wolałby iść na pociąg który jedzie 30min do 
centrum niż tłuc się autem 2h po obwodnicy. Tu jest problem a nie w autach.

Rozbudujcie infrastrukture.do standardów europejskich potem się bawcie w te bzdety Większość diesli starszych jest nie sprawna i  smrodzi problem tkwi w tym że diagnosci nie wykluczają takich aut z ruchu. 
Nie ma sensu stosować żadnych ograniczeń ponieważ wraz z wiekiem stare diesle same się wyklucza z ruchu przez nie opłacalnosc napraw. No chyba że 
wam koncerny płacą żeby zrobić to szybciej.
Różnice pomiędzy normami euro 5 i  6 nie mają żadnego znaczenia w skali zanieczyszczeń miasta.

Ceny aut rosną elektryki są nie wypalem. Ludzie póki będzie się dało zostana przy starych autach. Wykluczenie biedaków im biedniejsi  tym kara wieksza kara z biedote. Za to ktoś majętny nie będzie stał z biedota w jednym korku.
Powinien być jakieś odniesienie do mocy/masy auta przecież większe auto emituje więcej wszystkiego opon, klocków nikt nie bierze pod uwagę. przecież SUV 
ważący 2t euro5 realnie robi i  wiele więcej zanieczyszczeń niż małe auto.

X

############# Nie zgadzam się na wprowadzenie strefy czystego transportu na całym obszarze Krakowa ewentualnie tylko centrum 
############# Strefa czystego transportu nie powinna obowiązywac tak szeroko,a jedynie scisłe centrum Krakowa,jaki sens ma strefa przy przebiegającej trasie S7 w Nowej Hucie? Jeśli  ruszy obwodnica połnocna s 7 ,to emisja automatycznie spadnie w samym Krakowie.Otrząście się.! A inne szpitale,Rydygiera ,Żeromski będą puste bo pacjent nie dojedzie starym samochodem tylko musi czekać na granicy strefy na karetkę,a właśnie ludzi 

starszych to najbardziej udeży bo nie mają pieniędzy na nowy samochód.
Bardzo stare auta same się wykruszają,coraz mniej już ich jest,mozna zablokować auta obecnie nabyte a stare,niemożna pozbawiać starego człowieka 
do używania czegoś co kiedyś kupił,płacił i  płaci podatki,konstytucja się tu kłania.W też kiedyś będziecie staży,i  będziecie zakupy w siatkach z marketu 

Dla mieszkańcow żaden okres przejściowy,płacą podatki w Krakowie.Nie znęcajcie się nad ludźmi starszymi,bo ich nie stać na wymianę auta. To tu wynika że pieniądze  grają rolę,strefa nie wpuszczać ,ale jak pieniądze zapłaci to już tak,taktyka Judasza.Ścisłe centrum Krakowa zamknąc,resztę nie nawet 
niema tyle parkingów dla przyjezdnych,mają stawać w polach i  iść na nogach do MPK.

Właściciele pojazdów od 60 tego roku życia zwolnieni ,bo ich już nie będzie stać na nowe auto przy niskiej emeryturze.

############# Nie zgadzam się z nową obecną forma w jakiej ma obowiązywać strefa czystego transportu Strefa jeśli  już musi być wprowadzona to tylko na niewielkim obszarze w okolicy rynku głównego Większości mieszkańców po prostu nie jest stac na wyzlomowanie swoich sprawnych 
dobrych samochodów i zakupu nowych

############# Maksymalnie tak zwana obwodnica 2 W strefie obwodnica 2  nie ma tego problemu Benzyna euro 2 diesel euro 4 Mieszkańcy nie powinni  być zmuszani do wymiany posiadających pojazdów. Przy zakupie nowszego pojazdu powinien spełniać obowiązujące normy To jest następny podatek VAT Dodatkowo pojazdy z cng
############# Nie zgadzam się z nową obecną forma w jakiej ma obowiązywać strefa czystego transportu Strefa jeśli  już musi być wprowadzona to tylko na niewielkim obszarze w okolicy rynku głównego Większości mieszkańców po prostu nie jest stac na wyzlomowanie swoich sprawnych 

dobrych samochodów i zakupu nowych
Nie zgadzam się z nową obecną forma w jakiej ma obowiązywać strefa czystego transportu Strefa jeśli  już musi być wprowadzona to tylko na niewielkim 
obszarze w okolicy rynku głównego Większości mieszkańców po prostu nie jest stac na wyzlomowanie swoich sprawnych dobrych samochodów i zakupu 
nowych

Nie zgadzam się z nową obecną forma w jakiej ma obowiązywać strefa czystego transportu Strefa jeśli  już musi być wprowadzona to tylko na niewielkim 
obszarze w okolicy rynku głównego Większości mieszkańców po prostu nie jest stac na wyzlomowanie swoich sprawnych dobrych samochodów i zakupu 
nowych

Nie zgadzam się z nową obecną forma w jakiej ma obowiązywać strefa czystego transportu Strefa jeśli  już musi być wprowadzona to tylko na niewielkim obszarze w okolicy rynku głównego Większości mieszkańców po prostu nie jest stac na wyzlomowanie swoich sprawnych 
dobrych samochodów i zakupu nowych

Nie zgadzam się z nową obecną forma w jakiej ma obowiązywać strefa czystego transportu Strefa jeśli  już musi być wprowadzona to tylko na niewielkim 
obszarze w okolicy rynku głównego Większości mieszkańców po prostu nie jest stac na wyzlomowanie swoich sprawnych dobrych samochodów i zakupu 
nowych

Nie zgadzam się z nową obecną forma w jakiej ma obowiązywać strefa czystego transportu Strefa jeśli  już musi być wprowadzona to tylko na niewielkim 
obszarze w okolicy rynku głównego Większości mieszkańców po prostu nie jest stac na wyzlomowanie swoich sprawnych dobrych samochodów i zakupu 
nowych

############# Strefa starego miasta powinna być ograniczona do obszaru starego miasta Okres między 2025 a 2030 rokiem jest zbyt restykcyjny, lepszym i bardziej proobywateskim rozwiazaniem byłoby euro 5 dla pojazdów z silnikiem dielsla 
oraz euro 3 dla pojazdów z silnikiem benzynowym

Mozna poszerzyć grupę wyjątków o osoby z orzeczeniem o niepełnosprawności min. W stopniu umiarkowanym

############# Tylko Okolice Rynku Głównego Strefa Czystego Transportu jest akceptowalna tylko w okolicach Rynku Głównego. Wszystkie legalnie dopuszczone do ruchu pojazdy powinny mieć swobodny wjazd do Krakowa. Wszelkie zakazy wjazdu to działanie przeciwko 
mieszkańcom.

Pojazdy dopuszczone do ruchu i  sprawne technicznie powinny mieć bezterminowy wjazd do Krakowa. Mieszkańcy powinni swobodnie decydować kiedy, gdzie i czym chcą jeździć. Obarczanie posiadaczy pojazdów dodatkowymi opłatami jest nie w akceptowalne. Sprawne technicznie pojazdy powinny swobodnie wjeżdżać do Krakowa bez 
dodatkowych opłat. 

Wszystkie grupy społeczne powinny móc swobodnie korzystać ze swoich legalnie zarejestrowanych i  opłacanych pojazdów bez ograniczeń, zakazów i 
dodatkowych opłat. 

############# Uważam, że żaden obszar nie jest zasadny! I nie należy wprowadzać tej strefy w Krakowie. Ewentualnie jeśl i  już musi takowa być to powinna dotyczyć jedynie Starego Miasta. Oczywiście, że takie miejsca jak szpitale powinny być wyłączone, ale też urzędy, sądy i  miejsca pracy! Bo ludzie muszą chyba do nich dojeżdżać ? Dopuszczalne Euro 4 dla diesli przez okres 5 lat. Zdają sobie Państwo sprawę i le osób pracuje w Krakowie, pochodzi z niego a przez ceny mieszkań przeprowadziło się pod Kraków ?! Co z tymi ludźmi? To chcecie chronić środowisko czy zarabiać na biedzie ? Jak kogoś nie stać na nowe auto to ma płacić haracz? Nie każda osoba niepełnosprawna ma kartę parkingową to po pierwsze. Uważam, że grupa powinna być poszerzona o osoby z orzeczeniem min. w stopniu 
umiarkowanym. 

############# Strefa powinna być szersza. W mieście jest zbyt wiele starych pojazdów, które mocno zanieczyszczają powietrze. Koszty finansowe wprowadzenia STC będą zdecydowanie niższe od kosztów leczenia i  wcześniejszych zgonów spowodowanych zanieczyszczeniem powietrza. 
Kosztów ludzkiego życia nie da się wycenić. Argumenty ekonomiczne przeciwników STC bledną przy wpływie spalin na zdrowie i  życie. Ponadto, Kraków ma przyzwoity system transportu zbiorowego, z którego można korzystać na co dzień, a samochodów używać tylko kiedy jest 
to naprawdę konieczne.

W okresie przejściowym tak, docelowo - nie. Powinny być wyższe niż obecnie proponowane. 3 lata w zupełności powinny wystarczyć. Nie jest to dobre rozwiązanie - ludzkie zdrowie i  życie jest bezcenne. Poza tym, jeżeli kogoś stać na taką opłatę, to stać go też na zakup nieco nowszego pojazdu. Lista jest zdecydowanie zbyt długa.

############# Strefa A+B. Płatnego postoju Za krótki okres Ok.
############# Całkowity brak zgody na wprowadzenie strefy Całkowity brak zgody na wprowadzenie strefy Całkowity brak zgody na wprowadzenie strefy Całkowity brak zgody na wprowadzenie strefy Całkowity brak zgody na wprowadzenie strefy Całkowity brak zgody na wprowadzenie strefy
############# Granica SCT powinna obejmować ścisłe Centrum Krakowa - okolice Rynku , Kazimierz. Dla Diesli  od 2004r To rozwiązanie jest krzywdzące dla osób które mieszkają w ościennych miejscowościach a pracują w Krakowie. Firma która jest zarejestrowana w Krakowie już odprowadza podatki i składki w Krakowie od tych pracowników . Wprowadzenie opłaty za wjazd jak się ma do głównego założenia żeby poprawić jakość powietrza ? Czyli  jak zaplacę to moge wjechac nawet Starem czy Liazem 

? Jest to typowe działanie mające na celu wyłudzenie pieniędzy od ludzi.
Do l isty powinny być dopisane osoby na stałe pracujące w Krakowie.

############# Nie zgadzam się z nową obecną forma w jakiej ma obowiązywać strefa czystego transportu Strefa jeśli  już musi być wprowadzona to tylko na niewielkim obszarze w okolicy rynku głównego Większości mieszkańców po prostu nie jest stac na wyzlomowanie swoich sprawnych 
dobrych samochodów i zakupu nowych 

Nie zgadzam się z nową obecną forma w jakiej ma obowiązywać strefa czystego transportu Strefa jeśli  już musi być wprowadzona to tylko na niewielkim 
obszarze w okolicy rynku głównego Większości mieszkańców po prostu nie jest stac na wyzlomowanie swoich sprawnych dobrych samochodów i zakupu 
nowych 

Pierwotnie strefa miała dotyczyć tylko samochodów z normą euro 4 i  starsze i  tylko w takiej formie jest szansa ja wprowadzić  Strefa nie powinno dotyczyć mieszkańców i ich aktualnie zarejestrowanych pojazdów aż do ich naturalnego wyeksploatowania To zwykla dyskryminacja ludzi biedniejszych Nie zgadzam się z nową obecną forma w jakiej ma obowiązywać strefa czystego transportu Strefa jeśli  już musi być wprowadzona to tylko na niewielkim 
obszarze w okolicy rynku głównego Pojazdy zabytkowe powinny nie mieć ograniczeń w tym zakresie 

############# Uwazam ze nie powinny obejmować calego miasta. Ograniczenie do 3 obwodnicy byloby wystarczające. Wszystkie urzędy obsługi mieszkańców województwa. Limit na 2030 dla euro 6, a nie euro 6td. Jest to tylko po to aby zmniejszyć czujność i  zainteresowanie mieszkańców dla obecnych propozycji . Pod warunkiem że uzyskane przychody będą skierowany na fundusz celowy zwiazany z ulatwieniem dla aglomeracji , jak np. Budowa parkingów A co bedzie za 5 lat? Kamper uzywany raz w roku, który praktycznie po Krakowie nie jeździ bede musiał parkować pod Krakowem?
Samochody specjalne powinny mieć trwałe wyłączenie ze strefy.

############# Jako, że obalono już w zasadzie wszystkie argumenty za zasadnością powstania strefy wolnej od najbiedniejszych, może ograniczmy ją jedynie do rynku głównego. Prywatne gabinety lekarskie, ośrodki leczenia uzależnień, domy samotnej matki, prywatne gabinety psychologiczne, dentystyczne, rehabilitacyjne itp, itd. 
Strefa nie ma sensu, bo wyklucza najbiedniejszych. Róbcie strefę dając za darmo możliwość poruszania się swobodnego po Krakowie. Darmowe melexy z 
darmowym prądem. Miasto jest zadłużone i  niewypłacalne i  ma czelność przymuszać najbiedniejszych do wydatków i ich zadłużania. Cóż za hipokryzja. 
Proponuję przez 5 lat żyć za najnizsza emeryturę i  wtedy wymyślać tego typu rozwiązania. Przyjdzie rozum do głowy.

Samochód dopuszczony do ruchu ma prawo jeździć po drogach za które kierowca płaci w podatkach. Mieszkańcy Krakowa są lepsi od mieszkańców Katowic? Nonsens. Jeżeli kogoś nie stać na nowszy samochód to dowalmy mu podatek. Myślenie godne faszyzmu. Po co? Znowu niepotrzebne problemy i  generowanie sztucznych kosztów i problemów. Kto cwanszy to sobie załatwi 

############# Scisłe centrum Krakowa stare Miasto Bp Euro 3  ON Euro 4  w innych krajach Unii  z tymi normami morzna wierzdzac np Berlin itp Na Takie rozwiązanie  nie stać  krakowian 
############# TYLKO EURO6 TYLKO 1 ROK BRAK MOŻLIWOŚCI WJAZDU DLA TAKICH AUT NIE POWINNO BYĆ WYJĄTKÓW
############# SCT powinna zawierać się w obrębie II obwodnicy Krakowa Dojazd powinien być możliwy do kazdego P&R w Krakowie zarówno tych przy pętlach tramwajowych i  autobusowych, jak i  przy przystankach kolejowych Negatywnie, podatek dla osób ubogich, których nie stać na nowy samochód, a do pracy dojechać muszą. Każdy obuwatel miał być równy, tu występuje 

dyskryminacja majątkowa.
############# uważam że nie powino być strefy czystego transportu, a zamiast niej miasto skupić się powinno na przewietrzeniu miasta a nie zabudowywaniu bezsensownie blokami każde miejsce w Krakowie. Kraków leży w niecce i  tunel do przepływu powietrza powinien zostać utrzymany. 

Widać teraz że po zakazie palenia węglem problemu ze smogiem nie ma, więc to nie auta wpływały na to tylko w najwiekszej mierze tym czym pali l i  w piecach. 
nie powinno być ograniczeń w całym mieście do wjazdu jakimikolwiek ssamochodami. Nie wszyscy muszą jeżdzić rowerami i  hulajnogami. Jak sie ma 
duza rodzine . albo problemy zdrowotne albo po prostu czlowiek chce na chwile przyjechac autem na kawe na rynek to czemu mu tego zabraniac, są 
parkingi platne i  jak ktoś chce to niech zapłaci i  stanie sobie w galerii  czy w okolicy rynku i  przejdzie się na spacer,. nie wazne czy to staruszek młoda 

rozumiem, stare kilkudziesiecioletnie (ale nie zabytkowe!!!) auta ktore kiedys jezdzily i  czesto mozna bylo spotkac smrodzacego busa. terzaz juz to jest 
rzadkosc i  naprawde do wylapania bez problemu za pomoca zwyklych drogowek

mieszkancy krakowa powinni nie miec zadnych zakazów, w koncu mieszkamy tui placimy podatki i  powinnismy moc korzystac z tego miasta w 100% bez zadnych zakazow nie popieram zmuszania uzywania elektrycznych aut poniewaz za ki lkadziesiat lat okaze się jak ich produkcja dopiero jest szkodliwa dla natury i świata. poza 
tym posiadanie elektryka ma tylko sens dla osob ktore maja drugie zwykle auto a tym moga sobie jezdzic do pracy i  maja je gdzie ladowac czy to w domu czy w 
pracy. zatem zaweza się to do osob zwykle bogatszych, zwykly kowalski nie bedzie mial dwoch aut w tmy jednego elektryka nie ma mowy.

wszystkie auta powinny mieć pozwolenie na wjazd, zgodnie z tym co opisalam wyzej

############# Ograniczyć do I obwodnicy Poza I obwodnicą wszędzie Bez ograniczeń,  a jeżeli  już to starsze niż Euro 3 Bez dyskryminacji  To jest dyskryminacja finansowa skierowana pko mniej zarabiających, których nie stać na nowe auta Jw, to też dyskryminacja 
############# Tak zapoznałem się. Strefa powinna znajdować się tylko wewnątrz 1 obwodnicy Krakowa dla Diesli powinno być jak w poprzedniej wersji uchwały Euro 5!!! Okres wymiany dla mieszkańców powinien być bezterminowy. Dopiero przy zmianie auta właściciel powinien móc zarejestrować w Krakowie auto spełniające wymogi ustawy. Naturalna wymiana aut na nowsze. Wyciąganie kasy od ludzi których i  tak nie stać na nowsze auto. To zły pomysł Uważam że tylko auta zabytkowe powinny być zwolnione z norm SCT. Wszystkie inne auta powinny być dostosowane do norm. Czemu ja mam zmienić 

auto na spełniające nomy a państwowe instytucje, urzędy i inne spółki nie muszą tego robić.
############# Granica: aleje trzech wieszczów, Kazimierz, rondo Grzegórzeckie i  mogilskie, z wyłączeniem CM UJ Wszystkie P&R oraz szpitale specjalistyczne Benzyna ok, diesel 2014 i na tym koniec A co z osobami, które muszą jechać do szpitali  UJ np. na Kopernika? Trzeba im pomóc. A co po pięciu latach?
############# Strefa Powinna znajdować się w ścisłym centrum miasta wokół rynku głównego i  z rozszerzeniem o Każmierz Tak pozostała część Krakowa powinna być dostepna oprócz ścisłego centrum wokół Rynku Głównego Prawo do strefy czystego transportu powinny mieć pojazdy  Benzynowe z Euro 2 a Diesle Euro 4 dla wszystkich. Ponieważ Kraków to też miejsce pracy , 

różnych usług prowadzonych przez firmy i  osoby które muszą wjeżdżać do Krakowa. To Złamie Konstytucyjne Prawo do równości ponieważ według 
obecnego proponowanego rozwiązania osoby pracujące i  prowadzące różne usługi będą ograniczone dodatkowymi opłatami i  możliwościami co jest 
działaniem na szkodę jednej strony a wspieranie  innej strony i  to przez urzędy państwa a to jest łamaniem Prawa Konstytucyjnych.
Tym bardziej że jakimś Cudem u naszych Sąsiadów Niemców Euro 4 dla Diesla  jest ok .
I wiele stref czystego transportu u nich jest l ikwidowane .

To  Łamie Prawa Konstytucji  RP że wszyscy wobec Prawa są Równi Prawo łamiące Prawa Konstytucji  RP.
Po za tym osoby i  firmy oraz osoby prowadzone różne usługi oraz pracownicy którzy tutaj przyjeżdżają do pracy są tym Dyskryminowani i  zmuszani do 
ponoszenia dodatkowych kosztów oraz brakiem konkurencyjności z korzyścią dla strony formowanej Osób mieszkających w Strefie Czystego Transportu 

Taki sposób Segregacji  Społeczeństwa jest wbrew Prawom Konstytucyjnym RP

############# Popieram stworzenie strefy czystego powietrza w Krakowie Tak, popieram Popieram strefe czystego powietrza Popieram Wogole powinien być zakaz  wjazdu takich pojazdów do strefy Za wprowadzeniem strefy czystego powietrza jest większość stałych mieszkańców Krakowa. najbardziej przeciw są przyjezdni ze wsi i tp.którym nie zależy  
na dobru i  zdrowiu rodowitych mieszkańców 

############# b/u b/u Euro 6 dla aut z silnikiem diesla to bardzo restrykcyjne wymaganie. Rozumiem że głównym powodem są tlenki azotu jednak euro 5 już wprowadza wymóg 
stosowania katalizatorów trójdrożnych obniżających i lość tlenków. Nowe auta obecnie produkowane borykają się z poważnymi defektami 
konstrukcyjnymi powodujacymi nadmierne spalanie oleju silnikowego :-/ mówię tu szczególności o si lnikach "Eco". Częściej widzę nowe auto dymiące 
na błekitno niż starsze.

Istnieje niewielka i lość aut z silnikami diesla w wersji  Hybrid spełniających normy euro5. Ich zaletą jest obniżona i lość tlenków azotu ponieważ silnik 
elektryczny odciąża si lnik spalinowy w dolnych zakresach; ponadto konstrukcje te wyposażone są w system start stop.

Proszę pamiętać że wielu mieszkańców wyprowadziło się z Krakowa ale w nim pracuje, czyli  ich pracodawcy odprowadzają podatki do US w Krakowie. Wjeżdżają do Krakowa i  pozostawiają auto na parkingach przez 8h nie emitując zanieczyszczeń. Proszę pamiętać że wielu mieszkańców wyprowadziło się z Krakowa ale w nim pracuje, czyli  ich pracodawcy odprowadzają podatki do US w Krakowie. 
Wjeżdżają do Krakowa i  pozostawiają auto na parkingach przez 8h nie emitując zanieczyszczeń.

b/u

############# Nie powinna być stworzona strefa czystego transportu. Po jej wprowadzeniu dojdzie co większego podziału na biedych i  bogatych. Krowodza Górka. Nowe samochody typu suv też emituje zanieczyszenia, a będzie dopusznych do jazdy po mieście. Jest to niepawiedliwe. Dla wszystkich powinno być to zniesione. Bez podziału na miejsce zamieszkania. Jest to zle. Niby jest walka o czyste powietrze, a tu chodzi tylko o pieniądze. Wstyd. Osoby niepełnosprawne, renciści, emeryci. 
############# Jestem całkowicie przeciwny strefie czystego transportu w tej formie. Kto zdecyduje gdzie mozna przyjechać a gdzie nie mozna.? brak miesc parkingowych w poblizu szpitali  a po takim postawieniu sprawy będzie jeszce gorzej. Normy są zbyt restrykcyjne. Traktować wszystkich równo. Gdzie równość wobec pawa. Zakazać wjazdu starych samochodów do gmin sąsiadujacych z krakowem. PO zapłaceniu już nie szkodzą środowisku? Nie chcę pisać tego co myśle o pomysłodawcach. Przygotujcie parkingi na obrzeżach miasta, poprawcie kumunikację, a potem można dawać zakazy. 

############# Euro  3 15 Dziennie Autobus 

############# Objąć całe miasto z wyłączeniem przez najbliższe 5 do 10lat dojazdy do przygranicznych szpitali  ale tylko drogami głównymi. OK ale tylko dojazd dozwolony drogami głównymi i  np przez 5-10 lat POWINNO OBJĄĆ WSZYSTKICH BENZYNA MIN EURO 4 DIESEL 4 lub nawet 5 JUŻ  I TAK WIADOMO OD DAWNA ŻE TO WEJDZIE WEDŁUG MNIE 5 LAT TO ZA DUŻO. OK ALE TYLKO PRZEZ OKRES NP 5 LAT I OPŁATY DZIENNEJ/MIESIĘCZNEJ LUB ROCZNEJ. NIE MA SENSU GODZINOWEJ JAK KTOŚ NIE CHCE PŁACIĆ NIECH WSIĄDZIE W 
KOMUNIKACJE MIEJSKĄ

OK ALE TYLKO NP 30/60 DNI W  ROKU

############# ŚCISŁE CENTRUM MIASTA Galerie handlowe, ośrodki zdrowia, i  indywidualny dostęp do dzielnicy w której znajduje się miejsce pracy Wprowadzenie faktycznych norm emisji  według pomiaru dokonanego na stacji  diagnostycznej dla każdego samochodu indywidualnie Nie każdego stać by w ciągu 5 lat przesiąść się na niskoemisyjny samochod No tak bo nie chodzi o czyste powietrze a o pieniądze.... Pojazdy historyczne i  zabytkowe jako dziedzictwo powinny być całkowicie wyłączone z zasad strefy. Tak samo jak starsze samochody malolitrazowe które 
mimo norm poniżej zakładanych emitują znacznie mniej spalin od nowych samochodów z większymi si lnikami.

############# Uważam, że trzeba zrezygnować z pomysłu Strefy Czystego Transportu - 1) Kraków staje się miejscem nie do życia dla mieszkańców, 2) Strefa Czystego Transportu przyczyni się do segregacji  ludzi z powodów ekonomicznych, finansowych  3) Strefa Czystego Transportu sprawi, że 
miasto przestanie się rozwijać

Uważam, że trzeba zrezygnować z pomysłu Strefy Czystego Transportu - 1) Kraków staje się miejscem nie do życia dla mieszkańców, 2) Strefa Czystego 
Transportu przyczyni się do segregacji  ludzi z powodów ekonomicznych, finansowych  3) Strefa Czystego Transportu sprawi, że miasto przestanie się 
rozwijać

Uważam, że trzeba zrezygnować z pomysłu Strefy Czystego Transportu - 1) Kraków staje się miejscem nie do życia dla mieszkańców, 2) Strefa Czystego 
Transportu przyczyni się do segregacji  ludzi z powodów ekonomicznych, finansowych  3) Strefa Czystego Transportu sprawi, że miasto przestanie się 
rozwijać

Uważam, że trzeba zrezygnować z pomysłu Strefy Czystego Transportu - 1) Kraków staje się miejscem nie do życia dla mieszkańców, 2) Strefa Czystego Transportu przyczyni się do segregacji  ludzi z powodów ekonomicznych, finansowych  3) Strefa Czystego Transportu sprawi, że 
miasto przestanie się rozwijać

Uważam, że trzeba zrezygnować z pomysłu Strefy Czystego Transportu - 1) Kraków staje się miejscem nie do życia dla mieszkańców, 2) Strefa Czystego 
Transportu przyczyni się do segregacji  ludzi z powodów ekonomicznych, finansowych  3) Strefa Czystego Transportu sprawi, że miasto przestanie się rozwijać

Uważam, że trzeba zrezygnować z pomysłu Strefy Czystego Transportu - 1) Kraków staje się miejscem nie do życia dla mieszkańców, 2) Strefa Czystego 
Transportu przyczyni się do segregacji  ludzi z powodów ekonomicznych, finansowych  3) Strefa Czystego Transportu sprawi, że miasto przestanie się 
rozwijać

############# Park and Ride na Ruczaju Zaproponowane opłaty to: 2,50 zł za 1 godz., oraz abonamentowe 20 zł za dzień, 500 zł za miesiąc.

Ustawa pozwala na stosowanie tego rozwiązania przez okres maksymalnie trzech lat – dlatego osoby wjeżdżające okazjonalnie do Krakowa będą miały tyle 
czasu na dostosowanie się do nowych zasad, czyli  ewentualna wymianę samochodu na taki, który będzie spełniał wymogi SCT......NAPRAWDĘ???? obywatel 
będzie zmuszony wymienić auto???

A co z zameldowanymi w krakowie a mieszkającymi poza Krakowem odprowadzającym podatki w krakowie????

#############
############# Strefa nie powinna obowiązywać w żadnym miejscu. Obszar całego miasta powinien zostać wykluczony ze strefy. Każdy pojazd, który przeszedł badanie techniczne powinien mieć możliwość wjazdu do miasta. Strefa nie powinna nigdy wejść w życie. W innym wypadku miasto powinno kupić mieszkańcom samochody spełniające wymogi wjazdu. Takie rozwiązanie jest absurdalne Spod zakazu powinny być wyłączone wszystkie pojazdy, bez względu na pochodzenie właściciela.
############# Strefa czystego transportu nie powinna obejmować całego miasta. Uważam że powinna co najwyżej obejmować w ostateczności tylko samo ścisłe centrum. Zbyt mało miejsc. Uważam że wymagana są zbyt wysokie szczególnie dla aut z silnikiem diesla. 
############# Należy z niej zrezygnować Samochody z si lnikami w dobrej kondycji  nie powinny być dyskryminowane, należałoby skutecznie pozbywać się tych z wadami-usterkami Należy odstąpić od wprowadzenia sct Czyli  nie chodzi o ekologię a o pieniądze. Rozwiązanie dyskryminujące. Wszystkie grupy społeczne powinny mieć prawo do wjazdu do Krakowa 
############# Wnioskuje o podniesienie opłaty godzinnej na wjazd do strefy do kwoty 6 zł (ceny bilety komunikacji  miejskiej na 1 godzinę).
############# Tak należy zmodyfikować, strefa transportu powinna być całkowicie zniesiona, jest to dyskryminacja dla osób biedniejszych których nie stać na nowsze samochody oraz ograniczenie praw do swobodnego poruszania się Cały obszar miasta powinien być ostawrty dla wszystkich aut Jeśli  auto przechodzi przeglądy techniczne to powinno mieć dostęp do całego miasta Dyskryminacja wszystkich obywateli ze względu na zamieszkanie, a podatki z budżetu centralnego ida tez na Kraków więc wszyscy się na to składają Wystarczy już opłat związanych z posiadaniem auta, jest to kolejny skok na pieniądze obywateli Wszyscy obywatele powinny mieć wolny bezpłatny dostęp do poruszania się po mieście 
############# Źle 
############# parkingi Park and Ride powinny stanowić granicę. Jak mam dojechać do parkingu na Kurdwanowie i  zostawić samochód ? co z innymi parkingami Park nad Ride ? Kurdwanów , Czerwone Maki  ? brak uwag brak uwag brak uwag brak uwag
############# wszystkie P&R przy stacjach kolejowych - powinno ich być coraz więcej tak by okoliczni mieszkańcy mieli  możliwość zostawienia samochodu w dogodnym 

miejscu. 
uważam że są ok uważam że to za długo - powinniśmy ograniczyć się do 3 lat, skoro wprowadzenie SCT było ogłoszone już jakiś czas temu i  mieszkańcy mieli  wystarczająco dużo czasu na przygotowanie się do tej zmiany. uważam ze to dobre rozwiazanie ale potrzebne będą do tego nowe parkingi przy pętlach tramwajowych. niektóre już są pełne 

Stawki powinny być wystarczajaco wysokie - wyższe od ceny biletu jednorazowego tak by przyjezdnym bardziej się opłacało korzystać z KMK niż z samochodu 
obawiam się ze wyjątki zaczną byc coraz bardziej popularne i  nagle okaże się że każdy posiada pojazd zabytkowy 

############# Strefa czystego transportu powinna maksymalnie sięgać do drugiej obwodnicy Krakowa nie zawierając jej w sobie. Moim zadaniem powinny być to wszystkie miejsca w Krakowie w obszarze do drugiej obwodnicy Krakowa. Możliwość wjazdu do SCT powinna być określana na okresowym badaniu kontrolnym ponieważ normy emisji  Euro nie mają sensu gdy potrafią je 
spełniać pojazdy które wyprodukowano przed wprowadzeniem danej normy. Poza tym pojazdy historyczne i  zabytkowe powinny mieć możliwość wjazdu 
bez ograniczeń ponieważ stanowią marginalny procent ruchu drogowego. Dodatkowo nieograniczony wjazd powinien przysługiwać mieszkańcom.

Okres ten powinien zostać przedłużony do 40 lat aby umożliwić mieszkańcom swobodne poruszanie się po mieście. Opłata taka powinna nie obowiązywać mieszkańców Krakowa który powinni mieć nieograniczony dostęp do poruszania się po Krakowie. Okres 5 lat wyłączenia powinien zostać przedłużony do 40 lat. Poza tym pojazdy historyczne i  zabytkowe powinny również posiadać możliwość 
nieograniczonego wjazdu bez opłat ponieważ stanowią marginalny procent ruchu drogowego.

############# Tak, zmodyfikować, tzn. wycofać się z tego, niech za strefę czystego powietrza wezmą się Indie, USA, czy Chiny Wszystkie miejsca w Krakowie powinny być dostępne niezależnie od jego poziomu zanieczyszczeń. Bez l imitu, wszystkie pojazdy powinny mieć możliwość wjechania do Krakowa. Bezterminowo wjazd na teren Krakowa. Wszystkie auta i  za darmo! Znieść SCT w  KRAKOWIE!!!
############# Tak tylko obszar wokół rynku. Ludzie jasno to określi li  a wy dalej swoje. Było spotkanie pomijając was w i lości 2 osób 100 procent jest przeciwko Strefa tylko wokół rynku inne rozwiązanie to złamanie demokracji . Próbujecie na siłę wbrew ludziom Wystarczy euro 4 dla diesla. Po co odstawiać szopkę. Majchrowski i  tak zniszczył Kraków. Chcecie czystego powietrza to sorry ale nauczcie się myśleć. Co to za szopka. Pracuje w Krakowie to mam przestać tak albo odstawić farsę i  przerejestrować na osobę z Krakowa. Opłata oczyści powietrze? Jesteście niepowazni Znowu na siłę....
############# Należy powrócić z założeniami do poprzedniego projektu sct Należy wrócić do założeń starej wersji  SCT Należy wrócić do założeń starej wersji  SCT Albo ekologia albo biznes, a Wy chcecie robić biznes przy pomocy ekologii
############# SCT to dyskryminacja ubogich. Unia wymaga tylko jej wprowadzenie, więc należy zmniejszyć obszar do minimum, np. samo stare miasto SCT to dyskryminacja ubogich. Ograniczenie zasięgu do ścisłego centrum niweluje problem wyjątków. Stare auta same niwelują się z dróg ze starości, po co wprowadzać skomplikowane strefy żeby przyspieszyć pozbycie się najstarszych aut o pare lat. NIE 

DLA SCT!
SCT nie powinno o owiązywać mieszkańców Krakowa nigdy. Opłata powinna być zawarta w cenie parkingu

############# Wjazd do centrum i po Krakowie tylko sprawnym samochodem i nowym Dobra propozycja Mała emisja Tak Duza emisja spalin zakaz wjazdu nawet dla mieszkańców Tak jak ustalono
############# SCT powinna obejmować co najwyżej obszar zamknięty ulicami Basztowa, Gertrudy, Straszewskiego. Uważam, że okres wyłączenia powinien wynieść 10 lat.
############# Niepotrzebna jest strefa czystego transportu zbyteczna jest Niepotrzebna jest strefa Komu potrzebna jest strefa tym urzedasom co  siedzą  na wielopolu i  za biurek dyrygują  niech się wezmą do roboty Niech się od mieszkańców odczepia Największym emisję to wytwarzają latajace samoloty Jeszcze raz odczepcie się od mieszkańców  nikt nie ma zamiaru kupowac aut takich jak wy chcecie  niemcy się wycofali  z elektryków a wam się w głowach 

pszewraca
############# Wewnątrz II obwodnicy ale bardziej restrykcyjnie
############# Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu
############# Rok produkcji  2015 norma euro 4  Dla mieszkańców powinno się znieść wymogi SCT, w końcu my mieszkańcy płacimy podatki w mieście. 
############# Strfa tak, ale dla ścisłego centrum miasta Czerwone maki Euro 5 dla disel Tak samo powinno być dla mieszkańców gmin z poza Krakowa, dla ludzi dojeżdżających do pracy Nie każdego stać na dodatkowe oplaty
############# Do strefy powinny być włączone tylko pojedyncze ulice, w centrum miasta. Powinien być umożliwiony dojazd do każdego sklepu wielkopowierzchniowego w obrębie całego miasta. Euro 5 jest w zupełności wystarczająca normą czystosci Wiadomo, że tu tylko o kasę chodzi w tej całej strefie SCT
############# Całkowita rezygnacja z planu - brak jakichkolwiek badań wpływu transportu na powietrze w Krakowie. Strefa wprowadzona bez jakikolwiek podstaw. Każdy park and ride. Jaki jest jego sens, skoro i  tak ktoś ma płacić za pozostawienie samochodu tam. Wcześniejsze pomysły mijają się całkowicie z 

obecnym który jest w mojej opinii  nastawiony czysto na to, by zdobyć dodatkowe środki kosztem okolicznych gmin.
Uważam, że obecnie propozycje są jawną kpiną w najbiedniejszą część Polaków, których nie stać zwyczajnie na zakup lepszego samochodu. Przypomnę, 
że według badań aż 47% Polaków żyje w ubóstwie którzy ledwo wiążą koniec z końcem. Nierealnym jest dla takich osób zakup nowego samochodu.

Strefa nigdy nie powinna powstać. Skok na kasę osób najbiedniejszych. Jeśli ktoś uważa, że ludzie jeżdżą starymi samochodami z wyboru a nie z przymusu to jest nieźle odklejony. Strefa nigdy nie powinna powstać.

############# Granica powinna przebiegać ulicami tzw. II Obwodnicy, czyli: Al. 29-Listopada od skrzyżowania z ul. Wita Stwosza, Al. Juliusza Słowackiego, Al. Adama Mickiewicza, Al. Zygmunta Krasińskiego, Tadeusza Kościuszki, Most Zwierzyniecki, Gen. Bohdana Zielińskiego, Monte Cassino, 
Marii Konopnickiej, Henryka Kamieńskiego do skrzyżowania z Al. Powstańców Śląskich, Al. Powstańców Śląskich, powstańców Wielkopolskich do skrzyżowania z Stanisława Klimeckiego, Stanisława Klimeckiego, Gustawa Herlinga - Grudzińskiego, Most Kotlarski, Kotlarską do 
Ronda Grzegórzeckiego, Powstania Warszawskiego do Ronda Mogilskiego, Aleksandra Lubomirskiego, Wita Stwosza do Al. 29-Listopada.

Rok produkcji  2005 to jest w miarę rozsądne rozwiązanie, jednakże samochody napędzane paliwem LPG powinny być dopuszczone z normą Euro 3 a nie 4 
z uwagi na fakt, że pojazdy te w porównaniu z pojazdami zasilanymi benzyną emitują odpowiednio: 10 - 15% mniej dwutlenku węgla, 20% mniej tlenku 
węgla i  od 55 - 60% mniej węglowodorów. Tak więc teoretycznie samochód benzynowy z normą Euro 3 zasilany LPG spełnia wymogi Euro 4. (nawet z 
naddatkiem)

Jest w porządku, pod warunkiem, że strefa nie obejmie całego miasta. Do miejsc w ścisłym centrum zawsze można dojechać komunikacją. Nie wykluczajmy ludzi ubogich, których naprawdę nie stać na zakup nowszego pojazdu. W chwili  obecnej zakup średniej klasy pojazdu w 
bardzo dobrym stanie z roku 2005 to około 30 tyś. złotych.  Czy emeryta będzie stać? Kupił kiedyś jak pracował w salonie nowe Tico, czyści pielęgnuje do dziś, trzyma w garażu pod kocem, a teraz będzie musiał zezłomować, bo nie będzie mu wolno jeździć? 

Rozwiązanie jest dobre, ale zaproponowane stawki są zdecydowanie za wysokie. Dla przyjezdnych spoza Krakowa jeszcze do zaakceptowania myślę. Ale dla 
mieszkańca, którego nie stać na zakup nowszego auta i  musiałby co miesiąc wykupywać abonament nie do przyjęcia.

Listę znam. Nieprawdą jest, że pojazdy zabytkowe są zwolnione. Jest zapis, że mogą wjechać do strefy, czyli w przypadku jej założeń do Krakowa tylko 
kilkadziesiąt razy w roku. A co jeśl i  właściciel auta zabytkowego mieszka w Krakowie? Ma samochód parkować gdzieś poza miastem? Mieszkaniec 
Krakowa posiadający pojazd zabytkowy powinien móc go używać kiedy chce. 

############# SCT należy zmodyfikować i  zawęzić do ścisłego centrum. Nie można obejmować SCT całego miasta. W zaproponowanym projekcie w ogóle nie chodzi o ekologię – gdyby tak było, mieszkańcy Krakowa nie mieliby taryfy ulgowej. Uważam, że dojazd powinien być zapewniony wszędzie, poza ścisłym centrum miasta. Normy są zdecydowanie zbyt wyśrubowane w stosunku do prezentowanych w poprzednich projektach. Co z osobami, które już zmieniły samochód na 
nowszy, a teraz okazuje się, że bez opłaty nadal nie wjadą do Krakowa? Wymogi powinny być wprowadzane łagodnie i  stopniowo, eliminując najpierw 
faktycznie auta ponad 20letnie. Każdy powinien mieć czas na zaplanowanie budżetu, a przypominam, że wszystko drożeje!

Jest to argument potwierdzający, że we wprowadzeniu SCT w całym mieście w ogóle nie chodzi o ekologię. Zaprezentowanie takiego pomysłu na kilka miesięcy przed wprowadzeniem SCT jest chore. Jeżeli  od najbiedniejszych osób, które nie mogą sobie pozwolić na 
zmianę auta, będzie pobierana opłata, to w jaki sposób pomoże im to zebrać fundusze na kupno nowszego auta?

############# Jak najmniejszy obszar miasta w okolicy centrum - choćby symbolicznie jedna ulica lub pierwsza obwodnica. Jak wyżej, zmniejszenie obszaru obowiązywania do pierwszej obwodnicy bądź jakiejś symbolicznej jednej ulicy. To jest kpina. Już teraz musiałbym kupić auto co najmniej z 2018/2019 roku aby w 2030 móc poruszać się nim po KORKOWIE bo tak powinno się to 
miasto nazywać. Tak chętnie zmieniacie co chwilę nazwy przystanków to i  nazwę miasta zmieńcie na Korków, w końcu chcemy być precyzyjni. Wstyd mi 
jako rodowitemu Krakusowi jakich odklejonych patałachów kisi  pod swoim dachem magistrat - zamiast faktycznie zmieniać miasto na lepsze i  
wprowadzać rzeczywiste usprawnienia w ruchu - nieustanne kpienie z mieszkańców i wprowadzanie rozwiązań korkogennych gdzie się nie spojrzy.

Jak wyżej. To pokazuje faktyczną siłę pieniądza, nie dość że pozwala nabywać dobra i  realizować usługi to jeszcze oczyszcza spaliny w autach. Mam dodatkową 
propozycję - uważam że lepszą. Uchwałą rady miasta zarządzić kategoryczne zbycie samochodów prywatnych dla wszystkich osób zatrudnionych w Zarządzie 
Transportu Publicznego oraz Zarządzie Dróg, zarówno dla samych zatrudnionych jak i najbliższych członków rodziny tychże osób. Nie dość że dla obywateli 
pójdzie wspaniały przykład "z góry", to jeszcze i le niepotrzebnych trujących i  korkujących miasto aut się pozbędziemy - proszę ten pomysł poddać pod obrady, 
będę się o to upominał.

Jak wyżej.

############# jestem przeciwny jakiejkolwiek strefie jestem przeciwny jakimkolwiek strefom jestem przeciwny jakiejkolwiek strefie,większość aut spełnia normy, więc po co tworzyć strefy.a te najstarsze auta same się wyeliminują z czasemchoćby 
z racji  wieku

jestem przeciwny jakiejkolwiek strefie,to pomysł wykluczający innych spoza miasta,pracowników,turystów i innych. za 5 lat stare auta same się wykluczą,wejdą nowsze i  najnowsze z normami więc po co strefa? to dopiero bzdura,czyli możesz jednak wjechać ,smrodzić,kopcić,zanieczyszczać  jak zapłacisz. czyli  od razu powiedzcie,że chodzi o pieniądze. kolejny 
haracz,który ma zapłacić obywatel. i  co,niedługo opłata za oddychanie bo CO2?

jestem przeciwny jakiejkolwiek strefie,pracowałem kiedyś w firmie z Jordanowa ,która ma auta z rejestracjami nie krakowskimi a większość 
pracowników dojeżdża spoza Krakowa. i  co z nimi i  tym podobnymi,szef ma płaci za każde auto żeby móc pracować?  NIE DLA STREFY 

############# uważam że norma E6 dla Diesla jest zbyt rygorystyczna. Diesel z normą E5 mając sprawny DPF jest naprawdę ekologiczny. Widać to np. po czystym 
tłumiku który jest bez sadzy w tej normie. Poza tym po ostatniej propozycji  wiele osób kupiło już właśnie z tą normą samochód w tym ja. I jeżeli  teraz 
będzie trzeba znów zmienić to kogo stać na takie rzeczy. I tak się staraliśmy przygotować do sct i  ponieśliśmy koszty. 

uważam że dla wszystkich powinien być okres przygotowawczy ale bezpłatny. powinien być czas bezpłatny na przygotowanie się. oldtimery powinny mieć przynajmniej z 200 dni na możliwość jazdy po mieście. 50 dni to zbyt malo

############# Dla mieszkańców z samochodem już zarejestrowany w Krakowie nie powinno być l imitu czasowego.A jeżeli już tak chcą to niech pseldo ekolodzy, miasto i  banki dadzą kredyty tym mieszkańcom na 0 procent z umorzeniem na przykład 50procent

############# Uważam, iż nie równe traktowanie zaproponowane w projekcie podważa zapis ustawodawstwa konstytucyjnego. Nie można dzielić społeczeństwa na mieszkańców Krakowa i  pozostałych. Przyjęta forma dopuszczenia pojazdów nie ekologicznych wg projektów do ruch tylko 
dlatego, że właściciel jest zameldowany w mieście, moim zdaniem jest nie dopuszczalna. Dodatkowo wymuszanie opłaty za wjazd do miasta, które tak naprawdę nie daje innej alternatywy jest również nie w porządku.

Zaproponowane normy są mocno wyśrubowane. Moim zdaniem powinno się eliminować najstarsze pojazdy w pierwszej kolejności. Można to robić, ale 
trzeb przy tym zachować trochę racjonalnego podejścia i realizmu. Nie ma możliwości żeby w ciągu 6 miesięcy wymienić wszystkie samochody na te 
które spełnią warunki. 
Po co tworzyć martwe prawo jak w Warszawie? 

Nie można dzielić społeczeństwa. Wszyscy jesteśmy równi. Mieszkając poza Krakowem też przyczyniam się do rozwoju miasta, pracuje tu. Dziwne rozwiązanie - zapłacę mój samochód będzie ekologiczny. to o co tu chodzi? o Poprawę JAKOŚCI POWIETRZA, czy o KASE tych co zapłacą. To jest jawny 
skok na kasę pod pretekstem idei ekologii .

Proszę o realistyczne podejście do tematu, tylko wtedy SCT będzie miała sens.

############# SCT powinna być stworzona wyłącznie na obszarze ścisłego, zabytkowego centrum Krakowa i  jego najbliższych okolic. SCT nie może dotyczyć mieszkańców strefy. Nowe przepisy nie mogą zabierać praw nabytych. Jeśli ktoś kupił samochód u sprzedawcy w Polsce, który w 
momencie zakupu był dopuszczony do ruchu, został zarejestrowany i  co roku przechodzi pozytywnie badania techniczne dopuszczające do ruchu, to inne 
przepisy nie mogą tego zabraniać. Zwłaszcza mieszkańcom strefy, którzy muszą dojechać do miejsca zamieszkania. Coroczne badania techniczne 
pojazdów eliminują samochody niesprawne. Jeśli  nie będą po raz pierwszy rejestrowane w Krakowie nowo kupione samochody niespełniające norm, to 
problem z czasem sam się rozwiąże. Nie możecie krzywdzić mniej zamożnych właścicieli samochodów, których nie stać na zakup nowego auta.
Ja też mam stary samochód, który spełniał normy obowiązujące w dniu zakupu, co roku przechodzi badania techniczne i  jest dopuszczony do ruchu. 
Jeżdżę nim głównie raz w tygodniu, w sobotę na zakupy (na co dzień jeżdżę rowerem i komunikacją miejską) i  czasami na wycieczki za miasto. Twierdzę, 
że mniej zanieczyszczam otoczenie niż samochody spełniające normy, używane codziennie na dojazd do pracy, stojące w korkach. Czy w związku z tym, 
macie jakieś propozycje dla mnie i  dla osób rzadko korzystających ze swoich samochodów? 
Może dobrze by było zachęcić mieszkańców Krakowa do korzystania z komunikacji  miejskiej (np. tanie lub darmowe bilety dla mieszkańców)? 

Odpowiedź jak w punkcie 3.

############# Ścisłe zabytkowe centrum miasta tylko Maksymalna wymagana norma Euro 5 dla diesli bez podnoszenia wymagań w kolejnych latach 10 lat Negatywnie Płacących podatki w Krakowie strefa nie powinna obowiązywać z wyjątkiem diesli  bez dpf
############# W ramach II obwodnicy Benzyna Euro3

Diesel Euro5
Mieszkańcy do śmierci technicznej

############# Nie powinna dotykać mieszkańców wogole. Żadnego terminie dla mieszkańców miasta i  osób placacych tutaj podatki Nie powinna dotykać mieszkańców wogole. Żadnego terminie dla mieszkańców miasta i  osób placacych tutaj podatki Nie powinna dotykać mieszkańców wogole. Żadnego terminie dla mieszkańców miasta i  osób placacych tutaj podatki Sct Nie powinna dotykać mieszkańców wogole. Żadnego terminie dla mieszkańców miasta i  osób placacych tutaj podatki
############# Jestem przeciwny SCT w całości. Nie ma możliwości ustalenia sprawiedliwych granic takiej strefy, zawsze ktoś będzie poszkodowany. Dojazd powinien być możliwy do wszystkich instytucji  publicznych (szpitale, ośrodki zdrowia, placówki medyczne, urzędy itp.). W związku z tym 

wprowadzenie SCT jest pozbawione jakiegokolwiek sensu.
Euro 4 dla samochodów beznynowych i  Euro 6 dla diesli to utopia, większości posiadaczy starszych samochodów nie będzie stać na ich zmianę.
Wprowadzenie SCT nie poprawi zasadniczo jakości powietrza w Krakowie, wystarczy popatrzyć na dane historyczne stężenia NO2 (za które podobno 
odpowiada ruch samochodowy) - w okresie pandemii, kiedy ruch samochodów w Krakowie był znacząco ograniczony, nie widać spadku stężenia 
dwutlenku azotu.

Takie rozwiązanie spowoduje tylko masowe przemeldowywanie się osób mieszkających na codzień poza granicami Krakowa. Jako wyciąganie pieniędzy od tych najbiedniejszych. Nie powinno się ograniczać wjazdu do Krakowa żadnych pojazdów - jeśl i tylko samochód jest sprawny, ma aktualne badania techniczne to zakazanie 
poruszania się po Krakowie takim pojazdem jest jawnym naruszeniem swobód obywatelskich.

############# jedynie centrum miasta (Rynek Główny) od plant wraz z Wawelem do ul. Bernardyńskiej. Każdy powinien mieć prawo wjechać do miasta od każdej strony.
Ten obszar jak jakiekolwiek ograniczenia to nie jest dobra propozycja.

Emisja spalin w pojazdach o większej mocy jest większa od tych starszych ze słabszym silnikiem. Zapisy mają sprzyjać środowisku czy rozwojowi firm?! 
Produkcja jednego akumulatora (nie mówiąc już o jego utylizacji) na dodatkowo okres max 5 lat użytkowania to większy koszt dla środowiska niż dobrze 
pracujący si lnik spalinowy. Dodatkowo kwestia produkcji  energii elektrycznej która, jest obwarowywana restrykcjami i  prowadzi do większych kosztów 
na tym poziomie gospodarczym też nie jest argumentem który przemawia nad przechodzeniem na silniki  elektryczne.Propozycja to - całkowita l ikwidacja 
tak bezsensownego przepisu i  nie wprowadzanie takich standaryzacji.  

Przy jeszcze słabo rozwiniętej infrastrukturze transportu publicznego który nie zmieni się na tyle w ciągu 5 lat i  braniem pod uwagę że "miasto się rozrasta" należy całkowicie i  bez ograniczeń czasowych wyłączyć spod wymogów SCT auta należące do mieszkańców Krakowa. To rozwiązanie jest dobre ale Strefę nalaży ograniczyć do samego centrum miasta. Nie tylko do mieszkańców ale także właścicieli firm którzy tak samo ze swojej działalności rozliczają się w mieście Kraków pojazdy powinny być 
całkowicie zwolnione z zasad SCT.

############# Ścisłe centrum miasta (A) Są zdecydowanie zbyt surowe, takie rozwiązanie jest oburzająco krzywdzące wobec osób niemogących pozwolić sobie na najnowsze auto. Okres powinien być dłuższy Haniebne, wyraża brak szacunku wobec osób o niższym statusie materialnym Lista jest zdecydowanie zbyt okrojona. Byłoby to adekwatne rozwiązanie gdyby obszar ograniczany był do ścisłego centrum. Mieszkańcy nie powinni być 
poddawani finansowemu szantażowi. Wstyd na całą Polskę. Studenci stanowią ważny element społeczeństwa, ceny życia czy zakwaterowania są wysoki a 
miasto dodatkowo utrudnia im życie 

############# Strefę należy ograniczyć do obszaru Rynku Krakowskiego W kontekście odpowiedzi na pierwsze pytanie  jestem za zmodyfikowaniem granic obszaru Strefy Czystego Transportu do Rynku krakowskiego. Jeżeli 
ustanowiony będzie jako obszar rejon rynku to nie ma potrzeby ustanawiania tych miejsc możliwości dojazdu.

W kontekście odpowiedzi na pierwsze pytanie  jestem za zmodyfikowaniem granic obszaru Strefy Czystego Transportu do Rynku krakowskiego. Jeżeli  
ustanowiony będzie jako obszar rejon rynku to nie ma potrzeby ustanawiania innych standardów .

W kontekście odpowiedzi na pierwsze pytanie  jestem za zmodyfikowaniem granic obszaru Strefy Czystego Transportu do Rynku krakowskiego. Jeżeli  ustanowiony będzie jako obszar rejon rynku to nie ma potrzeby zmian. W kontekście odpowiedzi na pierwsze pytanie  jestem za zmodyfikowaniem granic obszaru Strefy Czystego Transportu do Rynku krakowskiego. Jeżeli 
ustanowiony będzie jako obszar rejon rynku to nie ma potrzeby ustanawiania tych opłat.

W kontekście odpowiedzi na pierwsze pytanie  jestem za zmodyfikowaniem granic obszaru Strefy Czystego Transportu do Rynku krakowskiego. Jeżeli  
ustanowiony będzie jako obszar rejon rynku to nie ma potrzeby ustanawiania tych wyjątków.

############# Strefa nie powinna zostać utworzona bądź- jeżeli  jej istnienie jest konieczne- ograniczona do obszaru wewnątrz pierwszej obwodnicy (tj. obszaru tzw. "Starego Miasta"). Nie  nie uważam że ten obszar jest dobrą propozycją. Blokowanie wjazdu do miasta lub jego części pojazdom niespełniającym założonych norm emisji  jest w mojej opinii  niedopuszczalnym ograniczeniem 
wolności obywateli. Zmiana pojazdów którymi poruszają się obywatele ba pojazdy niskoemisyjne/bardziej ekologiczne zajdzie sama  z czasem i nie jest 
do tego potrzebne wprowadzanie żadnych ograniczeń (typu SCT i  inne) na tym polu.

Żadna strefa SCT nie powinna powstać. Jeżeli  jednak już powstanie w skurek presji  określonych środowisk i  uni i europejskiej, to mieszkańcy powinni być całkowicie zwolnieni z jej ograniczeń- nie na pięć lat ale bezterminowo. Ol Jest to niedopuszczalny sposób zasilania budrzetu miasta kosztem osób chcących do niego wjechać. Ze strefy czystego transportu powinni zostać zwolnieni wszyscy chcący do niej wjechać

############# Uważam, że SCT powinna się ograniczyć maksymalnie do tzw. II obwodnicy, ul. Józefa Dietla i  Grzegórzeckiej. Moim zdaniem listę miejsc, gdzie można dojechać każdym samochodem należy rozszerzyć o wszystkie miejsca, gdzie ludzie dojeżdżają do pracy, aby 
zarobić na chleb dla rodziny i  podatki.

Z tego co wiem, to zakaz będzie dotyczył samochodów wyprodukowanych przed 2014 rokiem lub niespełniających normy min. euro 6. Moim zdaniem, to 
gruba przesada. Przecież to są już super nowoczesne auta. Ja w życiu nie miałem i nie będę miał nowszego auta, bo mnie po prostu nie stać. Proponujecie 
Państwo uchwałę dla bogaczy. To jest totalnie niemoralne.

Ja uważam, że jeżeli  ktoś aktualnie posiada auto niespełniające proponowanych norm, powinien mieć możliwość wjazdu bezterminowo, bez znaczenia czy jest mieszkańcem Krakowa czy nie, nie macie prawa dzielić ludzi. Dopiero zakup auta w okresie obowiązywania uchwały 
powinien obl igować właściciela do dostosowania się do nowych przepisów.

Propozycja totalnie niemoralna! Nie dość, że ta uchwała i  tak uderza w najbiedniejszych ludzi, których nie stać na nowsze auto, to Wy proponujecie im 
dodatkowy haracz za możliwość wjazdu. Wstyd!!!

############# Należy się kierować realnymi wynikami analizy spalin a nie znaczkiem "Euro i leś", które zostały wprowadzone po wyprodukowaniu samochodów i takie 
samochody nie mogą mieć tego znaczka. Tuningowany samochód dwuletni może mieć znacznie gorsze spalanie niż oficjalny znaczek w dowodzie.

Pytanie jest błędnie sformułowane, ponieważ kryterium wjazdu nie jest wielkość emisji, ale znaczek "Euro i leś" przyznany gdy model samochodu był 
wprowadzany na rynek.

############# Strefa powinna być ograniczona do granic Rynku Głównego i  ulic przylegających Ten obszar SCT jest zbyt duży EUR 4 dla aut benzynowych i  EUR 5 dla diesli . Wyższe normy nie mają racjonalnego uzasadnienia ze względu na znaczny wzrost kosztów pojazdów z 
wyższymi normami i  ograniczoną w stosunku do EUR 5 korzyścią niższej emisji . Koszt nie przekłada się tu na radykalne ograniczenie emisji . Ponadto 
znaczna większość obywateli  posiada auta o zaproponowanych lub niższych normach

Osoby płacące podatki w Krakowie nie powinny podlegać ograniczeniom Fatalnie. Opłaty nie ograniczają emisji Wyłączeniom nie powinny podlegać auta prywatne i służbowe urzędników państwowych 

############# wyłączyć z strefy Nową Hutę Dla samochodów benzynowych norma powinna wymościć euro 3  Czas powinien zostać przedłużony do 10 lat Źle Samochody ludzi którzy dojeżdżają do pracy w Krakowie z poza miasta  
############# tylko stare miasto brak ograniczeń 5 lat wyłączenia spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców województwa małopolskiego 5 lat wyłączenia spod wymogów SCT dla wszystkich pojazdów należących do mieszkańców województwa małopolskiego
############# Jestem przeciwny strefie czystego transportu w całości. Jestem przeciwny strefie czystego transportu w całości Jestem przeciwny strefie czystego transportu w całości Jestem przeciwny strefie czystego transportu w całości Jestem przeciwny strefie czystego transportu w całości Jestem przeciwny strefie czystego transportu w całości
############# Proponuję zwiększenie do 8 lat.
############# Uważam iż strefa czystego transportu powinna objąć cały Kraków. Bardzo dobra propozycja, powinny być na około Krakowa takie miejsca gdzie można bezpiecznie pozostawić samochód niezależnie od emisji  spalin i  dalej 

kontynuować podróż komunikacją miejską. Takie miejsca postoju dla korzystających z komunikacji miejskiej powinny być bezpłatne.
W Krakowie już od dobrych kilku lat jest rozmowa o strefie czystego transportu więc czas na zmianę samochodu był dość długi i  nadal jest. Moim 
zdaniem powinno się jak najszybciej wprowadzić strefę STC i  powinna być bardziej rygorystyczna a nie obejmować mieszkańców od 2030r. tylko jak 
najszybciej. Przecież nasze zdrowie i  tym czy oddychamy jest najważniejsze.

Tak rozwiązanie to powinno zostać zmienione. Tak jak wypowiadałem się we wcześniejszych odpowiedziach, temat STC jest już poruszany w Krakowie od dłuższego czasu. Czas na wymianę samochodu na nowszy był i  jest dość długi. Moim zdaniem okres powinien zostać 
skrócony do 1 roku lub maksymalnie dwóch lat czyli  do 2027.

Powinna pozostać taka możliwość wjazdu, gdyż nie wszystkich stać na zakup nowszego samochodu zwłaszcza ludzi w podeszłym wieku, który sporadycznie 
przyjeżdzają do Krakowa np do lekarza, więc takie rozwiązanie powinno pozostać jak najbardziej.

Moim zdaniem w liście wyjątków powinno się dokładniej sprecyzować pozwolenie wjazdu dla osób niepełnosprawnych gdyż wiele osób korzysta 
nielegalnie i  nadużywa karty inwalidzkiej, aczkolwiek nie możemy wykluczać osób niepełnosprawnych i  powinny mieć możliwość swobodnego 
poruszania się po mieście.

############# granice sa ok euro 6 do 2035 , dla mieszkancow Krakowa, i le osob stac na wymiane auta 10 lat ok 
############# Dla mieszkańców,  obywatelu płacących podatki w Krakowie wolny wjazd niezależnie od rocznika 
############# Bezwarunkowo należy zmniejszyć obszar którym ma być objęty strefą. Np do granic wyznaczonych alejami trzech wieszczów. Strefa powinna ograniczać się do centrum Krakowa do granic alei trzech wieszczów. Wyłączenie powinno obejmować wszystkich obecnych właścicieli  do momentu zbycia/zakupu nowego pojazdu. Czy to ma być forma podatku? Kary?

Na co te pieniądze miały by być wykorzystane? Bez podania szczegółów tego rozwiązania jestem przeciw.
Wyjątkami powinny być być prywatne pojazy właścicieli  posiadających pojazdy zarejestrowane co najmniej od roku od wejścia w życie SCT oraz pojazdy 
zabytkowe.

############# Strefa Czystego Transportu nie musi obejmować całego Krakowa. Wystarczy centrum. Takich miejsc jest więcej w całym Krakowie, dlaczego wybrano akurat te? Wystarczy EURO 5. Przecież to i  tak jest bardzo dobra norma, Bez względu na rok produkcji . Wiele osób spoza Krakowa pracuje w Krakowie, chodzi do szkoły, na studia. Kraków jest miastem wojewódzkim. To nie jest dobra propozycja. Opłata nie sprawia że auto jest ekologiczne. Nie, powinny być takie same obostrzenia dla wszystkich.
Łagodniejsze, ale takie same.

############# Powinna objac caly Krakowa bez uwag Euro 6 brak uwag Brak uwag wszystkich powinno obowiazywac to samo prawo, nie chce kopciuchów starych ktore codziennie z roznymi rejestracjami czesto z innych powiatow 
wjezdzaja do Krakowa i  truja nas

############# Strefa czystego transportu powinna być wydzielona tylko do ścisłego centrum miasta Strefa nie ma sensu bo zabieramy chociażby wielu seniorom możliwość poruszania się do Przychodni lekarzy wypruwanych ganinetach Standard emisji  powinien zależeć od rodzaju paliwa przede wszystkim a nie wieku. Przecież auta w gazie mniej emitują niż hybrydy Krakowianie nie powinni wogole mieć zakazu jazdy po swoim mieście - płacimy tu podatki mieszkamy pracujemy Opłaty tak dla aut spoza Krakowa - ich jest zatrzesienie. Skoro nie płacą podatków u nas to niech nie jeżdżą. Ale za mało mamy wogole infrastruktury żeby 
mogli ach przyjezdni zostawiać auta na P+R - najpierw zbudujcie plan i  miejsca do parkowania 

Zakażecie wjazdu zwykłym samochodom a co z transportem prywatnym? Taksówkami? Dostawami? 

SCT wydaje się być pomysłem chybionym. Jeśli  już trzeba to dajcie samotnej i  okoliczne ul ice jak strefa i  dajcie normalnie ludziom żyć. Wiele firm padnie 
jeśl i  nie będzie można do nich dojechać. Korporacje coraz bardziej wracają do pracy z biura - za chwilę nie będzie jak do nich dojechać. Nie każdy ma 
czas i  si łę jeździć autobusem - torba z laptopem, rzeczami osobistymi, jedzeniem, rzeczami na siłownię po pracy czy inne zajęcia. To wszystko waży i  nie 
każdy ma ochotę z tym jeździć i  przesiadać się MPK

############# Jako że jest ostatni dzień konsultacji  stwierdziłem że i  ja się wypowiem. 
Moim zdaniem SCT to będzie ostatnie co zrobicie zanim ludzie wykopią was z miasta. 
Chcecie być pro unijni nawet bardziej niż sama unia. Wiecie czego unijnego brakuje nam w krakowie ? Zarobków!!!! 
Zejdźcie ja ziemię połowa aut w tym mieście nie spełnia waszych chorych wymysłów.

Zróbcie ją sobie na parkingu pod urzędami. Wczoraj zrobiłem sobie Ciekawe porównanie i  okazało się że np Audi sq7 z benzynowym z silnikiem 4.0L 2023 roku którym porusza się z resztą jeden z 
miejskich radnych produkuje 288 gram substancji  szkodliwych na kilometr.
Dla porównania opel Vectra c z roku 2007 1.9 CDTI którym porusza się mój tata produkuje takich substancji 157 gram czyli  o 100 gram mnjej. Więc kogo 

 chcecie oszukać? Różnica jest w tym że mój tata jest mniej zamożny a Pan radny chce sobie odkorkować miasto. 

5 lat nic nie zmieni. Ludzie nie chcą widzieć tutaj SCT. Za 5 lat też jej nie chcemy. Uważam że płacenie haraczu za wjazd na drogi które i  tak sami utrzymujemy byłby brakiem godności. Może zamiast ciągle zabierać raz dajcie coś od siebie.

############# Strefa Czystego Transportu powinna obejmować tylko obręb Starego Miasta i  Kazimierza Jest to dobra propozycja jest ok
############# Tak, powinna zostać ograniczona do ścisłego centrum miasta (Stare Miasto, okolice rynku głównego) Nie każdy leczy się w Prokocimiu, a co z pozostałymi szpitalami: szpitalem Żeromskiego czy Rydygiera? Pieniądze nie śmierdzą 
############# jeśli  inne miasta wprowadzaja SCT na części obszaru, to model ten powinien być zastosowany w Krakowie. Analogicznie jak było z wprowadzaniem stref ograniczonego postoju. W końcu temu samemu to miało służyć. Stopniowe rozszerzanie SCT daje możliwośc  przystosowania 

do nowych ograniczeń dla wszystkich bez wyjątku bez tworzenia grup uprzywilejowanych. Czy też całkowicie zaprzeczającemu idei czystego transportu wykupywania przywileju wjazdu
W krakowie nie ma parków P&R które umozliwią dojazd do SCT - chyba że zostana do nich utworzone korytarze. Pojedynczy na Górce Narodowej nie jest 
rozwiązaniem. 

To zwyczajne myto - nie mające z ideą czystego transportu nic wspólnego Honorowi dawcy krwi

############# Tylko ścisłe centrum Krakowa Tylko ścisłe centrum Krakowa powinna być objęta sct JAK JUŻ MA BYĆ WPROWADZONE TO EURO 4 DLA DIESLA I BENZYNY . STARSZE AUTO JEŻELI SĄ ZADBNE NIE SĄ NIE EKOLOGICZNE Jeżeli  zostanie objęte tylko ścisłe centrum czyli rynek i  poboczne ulice to ok Zły pomysł, czyli  jak masz pieniądze to możesz Wszystko. Chory biznes
############# Zapoznałem się. Euro 3 10 lat Czyli  jak busiarz z Bochni  zapłaci za wjazd to będzie dalej truł starym Iveco euro 2-3... Poazdy spełniające normę emisji  spalin wyższą niż jest wg homologacji na podstawie badania ze stacji  skp.
############# Nie chcę SCT w Krakowie w ogóle Nie chcę SCT w Krakowie w ogóle Nie chcę SCT w Krakowie w ogóle Nie chcę SCT w Krakowie w ogóle Nie chcę SCT w Krakowie w ogóle Nie chcę SCT w Krakowie w ogóle 
############# Jestem za zmodyfikowaniem granic obszaru Strefy Czystego Transportu do rynku krakowskiego. W kontekście odpowiedzi na pierwsze pytanie ,,Jestem za zmodyfikowaniem granic obszaru Strefy Czystego Transportu do rynku krakowskiego'' , jeżeli  

ustanowiony będzie jako obszar rejon rynku to nie ma potrzeby ustanawiania tych miejsc możliwości dojazdu.
W kontekście odpowiedzi na pierwsze pytanie ,,Jestem za zmodyfikowaniem granic obszaru Strefy Czystego Transportu do rynku krakowskiego'' , jeżeli  
ustanowiony będzie jako obszar rejon rynku to nie ma potrzeby ustanawiania innych standardów emisji  Euro.

W kontekście odpowiedzi na pierwsze pytanie ,,Jestem za zmodyfikowaniem granic obszaru Strefy Czystego Transportu do rynku krakowskiego'' , jeżeli  ustanowiony będzie jako obszar rejon rynku to nie ma potrzeby ustanawiania zmian . W kontekście odpowiedzi na pierwsze pytanie ,,Jestem za zmodyfikowaniem granic obszaru Strefy Czystego Transportu do rynku krakowskiego'' , jeżeli  
ustanowiony będzie jako obszar rejon rynku to nie ma potrzeby ustanawiania zmian .

W kontekście odpowiedzi na pierwsze pytanie ,,Jestem za zmodyfikowaniem granic obszaru Strefy Czystego Transportu do rynku krakowskiego'' , jeżeli  
ustanowiony będzie jako obszar rejon rynku to nie ma potrzeby ustanawiania zmian . 
     Jak widać moja propozycja wypełnia wymagania ustawy , nie powoduje problemu wykluczającego z mobilności nie bardzo zamożnych obywateli  .

############# Na początek powinna obejmować pierwszą strefę płatnego parkowania, w następnych latach w II i  III, ale na pewno nie 90% miasta. Odpowiedz w punkcie 1 Powinna być możliwość zmiany katalizatora z nową norma Euro i  wtedy nawet Mercedes w190 z 1987 roku będzie spełniał nory Euro 4
Oczywiście zostaje to sprawdzone na przeglądzie technicznym, i  zostaje wydrukowane razem z potwierdzenie przeglądu. 

Jeśli  ktoś jest zameldowany w Krakowie płaci podatki i  ma już zakupiony taki samochód, powinien mieć możliwość użytkowania do momentu jego sprzedaży lub złomowania, prawo nie może działać wstecz. Nie powinno być takiej opcji , czy po wniesieniu takiej opłaty nagle nie będzie to miało wpływu na zanieczyszczenie ?  Na pewno brakuje Rolników, którzy w większości posiadają starsze samochody dostawcze ( proszę zobaczyć plac na Rybitwach ).

############# Strefa powinna od samego początku obejmować Nową Hutę, nie mniej ważnym jest zbudowanie np. wzdłuż ul. Igołomskiej parkingów P+R Tak, ale do czasu zbudowania P+R i  oczywiście dobrej z tych miesc komunikacji  Miejskiej Nasze zdrowie, mieszkańców Krakowa jest najważniejszą normą, pozostałe wskaźniki, normy pozostawmy fachowcom Proszę wprowadzić dotację na nowe elektryczne (hybrydowe) auta. Tych co mogą sobie na to pozwolić skusić atrakcyjnymi rozwiązaniami. Samochody pozyskane z dopłat oferować tym, którzy nie mogą sobie ze względów finansowych pozwolić na wymianę na nowsze. Przełoży się to np. na wzrost cen usług itp. Poza zabytkowymi zlotami organizowanymi przez krakowskie organizacje, wydaje mi się, że jest to mocno niedoskonała propozycja.
############# Istnienie jakiejkolwiek formy "Strefy czystego transportu" należy skonsultować ze społeczeństwem w formie referendum, szczególnie przy tak dużej l iczbie głosów sprzeciwu. SCT miałoby prawo powstać tam gdzie istnieją duże parkingi na obrzeżach miasta żeby obywatele mogli 

zostawić auta i przesiąść się na środki transportu publicznego, jednak jak wiemy taka infrastruktura przygotowana nie istnieje. Ograniczenie prawa do swobodnego poruszania się i  wykluczenie ekonomiczne w tej kwestii to niedopuszczalne ograniczanie swobód 
obywatelskich, szczególnie że ani  infrastruktura transportowa nie jest do tego przygotowana jak i  poziom zamozności społeczeństwa nie pozwala większości na wymianę samochodu na nowy !

Jest to hipokryzja, opłata za wjazd do miasta nie przyczyni się do poprawy jakości powietrza, jeśl i  obywatele nie będą mieli  alternatywy dla transportu, a jak 
wiemy kominikacja miejska jest już przepełniona, parkingów na obrzeżach miast przy pętlach tramwajowych brak, nie wspominając np o metrze. W takich 
warunkach ten pomysł jedynie wydrenuje kieszenie obywateli.

Zwolnione powinny też zostać osoby które mają orzeczenie o niepelnosprawności, niepełnosprawnym nie powinno się dodatkowo utrudniać poruszania 
po mieście.

############# Uważam, że stara powinna obowiązywać e ścisłym centrum Krakowa Uważam, że zdecydowanie za duża jest strafa proponowana w projekcie. Wymagania dotyczące standardu euro uderzają w wolności przemieszczania się po mieście i  tworzą przestrzeń do poruszania się dla bogattych 
mieszkańców Krakowa.

Auta, które nie zmieniają właściciela nie powinny być uwzględniane w SCT. Czyli  jak posiadam samochód to do momentu sprzedaży mogę się nim poruszać Nie powinno się uderzać w najbiedniejszych. Lista powinna być rozszerzona 

############# wg mnie SCT powinien obejmować cały obszar miasta Kraków dobra propozycja zależne od poziomu emisji  spalin, diesle powinny mieć bezwzględny zakaz wjazdu do miasta, stojąc czasami za takimi samochodami np. na światłach  
czasami mimo zamkniętych szyb i  nawiewu smród jest nie do wytrzymania.....

jeśl i  idziemy w SCT to tworzenie wyłączeń wg mnie nie ma sensu (w końcu oddychamy tym zasmrodzonym powietrzem cały czas) Bezwzględnie nie, żadnych taryf ulgowych nie powinno być. Co z wprowadzenia SCT jeśli dalej "smrody" będą wjeżdżać, życia i  zdrowia to nie przywróci. Wg mnie żadnych wyjątków, a lepszą alternatywą dla mieszkańców byłoby wprowadzenie darmowych przejazdów MPK dla tych co tu opłacają podatki. 

############# Cały teren miasta Kraków To rozwiązanie jasno pokazuje jaki jest cel wprowadzenie SCT - biedny obywatel którego nie stać na nowe auto nie będzie mógł wjeżdżać do SCT (np. 
dojeżdżając do pracy) ale już bogaty, który ma auto z ogromnym silnikiem generującym ogromne i lości spalin, po wniesieniu opłaty będzie mógł bez problemu 
wjeżdżać i  truć.

Wyłączenia to kolejny skandal.
Przedsiębiorcy którzy generują miejsca pracy i  płacą podatki oraz mieszkańcy którzy płacą podatki będą ograniczani a np. turyści w camperach czy 
duchowni będą mogli  wjeżdżać i  "truć" bez ograniczeń.

############# SCT POWINNA OBEJMOWAĆ JEDYNIE ŚCISŁE CENTRUM Granice powinny kończyć się na ścisłym centrum Niekture starsze auta są dużo bardziej ekologiczne, jestem z zawodu mechanikiem.
Wymóg Euro 4 dla benzyny i diesla to było by słuszne rozwiązanie.

Jeżeli  SCT Obejmie tylko ścisłe centrum to 5 Lat bedzie ok Bardzo złe rozwiązanie, jak zapłacisz to już twoje auto jest ekonomiczne ?

############# Czas ten powinien być skrócony do 2 lat max Ok pod warunkiem że stawka nie pozwalałby na  codzienne użytkowanie 
############# SCT powinna być kompletnie zl ikwidowana 

To jest dopiero 1 punkt do tego aby później zabronić wjazdu wszystkim pojazda !!
 Propozycja SCT jest ogólnie kompletnie szalonym pomysłem ale oczywiście dostęp do szpitali  szkół Park And Ride itp powinien być dostępny Ten okres powinien zostać zdecydowanie wydłużony do min 10 lat Opłaty tak ale rozsądnie przeliczonej 

Znając władzę Krakowa opłaty będą kosmiczne 
Mamy najdroższą komunikację 
Mamy najdroższa strefę płatnego parkowania itd

############# Tylko i  wyłącznie Rynek i  najbliższe okolice w promieniu maks jednego km Absolutne minimum to wszystkie pierwsze P+R przy stacjach PKP i  pętlach MPK Uważam że powinno być ograniczone bardziej wjazd do samochód z si lnikami powyżej pewnej mocy, a drugoplanowa kwestia wiek samochodu Powinni  zostać dodani mieszkańcy gmin ościennych którzy płacą podatki w US w Krakowie np. gmina Skawina Jeżeli  w tej opłacie będzie zawarty parking to ok Uważam że 5 lat to za mało 
############# Strefa wyłącznie dookoła Rynku Głównego, a jeżeli  szersza, to obejmująca wyłącznie urzędników, ekologów, aktywistów miejskich. Powinno dać się dojechać pod każdy adres na terenie Krakowa - nie dla SCT Za kilka lat i  tak najstarsze samochody zostaną zastąpione nowszymi z przyczyn naturalnych, więc niech mieszkańcy korzystają z nich do końca, bo na 

inne ich w tym momencie nie stać
Jednakowe standardy dla wszystkich - każdy może wjechać każdym pojazdem - nie dla SCT Skok na kasę, nie dla SCT Każda grupa społeczna powinna móc dojechać pod każdy adres z wyjątkiem urzędników, ekologów i aktywistów miejskich - oni niech jeżdżą rowerami lub 

komunikacją miejską
############# Należy wprowadzić strefę ale tylko w ścisłym centrum, dla wszystkich samochodów diesla i  starych aut benzynowych. Cmentarz Batowice, P&R Czerwone Maki Bez sensu. 500 zł/msc to zbyt duża kwota.
############# Uważam że powinna dotyczyć pojazdów z poza małopolski
############# uwazam , jako mieszkaniec Krakowa i  ojciec dziecka , że zdrowie jest najwazniejsze i  powinnismy dazyc do czystego miasta w ktorym mozna oddychac zdrowym powietrzem. Uwazam ze caly Krakow powinien byc objety strefa dokładnie tak Uwazam że powinny wjezdzac samochoduy z norma Euro 5 i 6 Dobry pomysl nie jest to dobry pomysl bo to wracamy do opcji masz kase wjedziesz wszystkim. Uwazam ze nie powinno byc takich wyjatkow, ew w okresie przejsciowym 

mogloby to byc dopuszcalane np, w perspektywie 3 lat ale nie wiecej
Jedynym wyjatkiem moglyby byc pojazdi zabytkowe, uwazam ze tutaj posiadajac tablice auta zabytkowego mozna byloby nim jezdzic bez dodatkowych 
oplat. To ma wartosc kolekcjonerska , historyczna dla motoryzacji  i  nie jest masowe, wiec uwazam ze powinno byc dopuszczalne i  bez dodatkowych oplat

############# Należy zl ikwidować strefę . Jest to nie do pomyślenia że za opłata można wjechać "kupić sobie ekologię"
############# Uważam że SCT powinna się pokrywać ze Strefą Płatnego Parkowania której obszar i  tak jest już duży. A w obrębie pierwszej obwodnicy był całkowity zakaz ruchu pojazdów, tylko dostawy w określonym czasie. Co do obostrzeń kryterium euro 5 na chwilę obecną powinien być 

najbardziej rygorystyczny.
miasto nie gwarantuje wystarczającej i lości miejsc parkingowych. max euro 5 równość między mieszkaniec Krakowa=mieszkanie woj. małopolskiego= turysta z całej Polski i  nietylko Jest to łatania dziury budżetowej a nie ochrona powietrza. uchwały krakowskie mają zbyt dużo wykluczeń, grup itd. np: uchwała o strefie płatnego parkowania. Wszyscy powinni  być traktowani równo.

############# Ograniczyć ruch starych samochodów po al. 29listopada - zrobić dla nich parking na obrzeżach Miasta (a nie na Górce N. i  usprawnić MPK. Obszary wokół sa bardziej dyskryminowane przez projekt bo wyłączenia są akurat skumulowane w tej części Miasta (Kombinat i  teren 
dojazdu do Górki) 

Parking dla starych samochodów powinnych być na obrzeżach Miasta z dojazdem zdała od centrum - parkin na Górce N powinien być objęty SCP 
zwłaszcza że to jeden z najbardziej zanieczyszczonych obszarów Krakowa 

Uważam, że powinno się podnieść wymagania i  do 2030 zakazać używania diesli powietrza pieniądze nie oczyszczają, a tym bardziej przy takich stawkach, bo one nie odstraszą. Wprowadzić całkowity zakaz i  usprawnić MPK, Nie rozumiem dlaczego w ogóle są grupy wyjątkowo traktowane; niepełnosprawni nie mają zakazu wymiany samochodu. Poza tym zapis sugeruje, że 
dotyczy to również samachodów własnych osób z niepełnosprawnością ruchową - co to za niepełnosprawność ruchowa że pozwala prowadzić 
samochód?! Poza tym są osoby starsze nie mające grupy inwalidzkiej którym też trudno się poruszać a tu rodzina nie będzię mogła ich przewieść nawet 
do szpitala… 

############# Strefa powinna obejmować całe granicę administracyjne miasta Krakowa Wystarczy te lokalizację Tak ale ten okres powinien się l iczyć dla aut zarejestrowanych przed 2024 tak aby ograniczyć fikcyjne sprzedaże/darowizny.. itp. Byłoby nie realizowane, prawo którego trudno jest egzekwować staje się prawem martwym
############# benzyna - euro 4

diesel - euro 5
ale najważniejszy jest stan techniczny pojazdów - dalej jeżdżą po mieście samochody które dymią na czarno, biało i  niebiesko - czyli  na pewno mają 
jakieś problemy techniczne

takie podziały nic dobrego nie wniosą, i  ... realnie w miasteczkach dookoła Krakowa mieszkają Krakowianie którzy wyprowadzil i  się z miasta pewnie w 90% z powodów ekonomicznych (jest taniej) ale w Krakowie pracują, uczą się, prowadzą życie towarzyskie i  robią zakupy. sugeruje że SCT to skok na kase

############# obszar bardzo dobrze dobrany jeżeli  powstanie P+R na Bronowicach, do rozważenia dojazd na P+R Mały Płaszów, zanim l inia nie dotrze do Rybitw bez zmian, popieram projekt zmniejszenie do 1-2 lat dobrze listę oceniam bardzo dobrze, dla pojazdów zabytkowych większe ulgi (czasowe), mamy największą kolekcję w Polsce pojazdów zabytkowych komunikacji  
miejskiej, przyciąga ona rzesze chętnych, szkoda, gdyby względy formalne stały na przeszkodzie

############# Żadnego czystego transportu w Krakowie 10 lat 
############# Żadnej strefy Żadnej strefy Żadnego standardu Żadnych wylaczen Żadnej strefy Żadnej strefy
############# Nie ma potrzeby wprowadzania żadnych ograniczeń. Auta stare w sposób naturalny się zużyją i  będą zastąpione przez nowsze.  

Dodatkowo zakaz wjazdu do miasta dla samochodów, które w momencie zakupu spełniały wymagane normy i  mają ważny przegląd techniczny stanowi odebranie praw nabytych i  miasto powinno wypłacić rekompensatę umożliwiającą zakup auta, które nie będzie podlegać 
ograniczeniom.

Jeśli  już koniecznie wprowadzamy ograniczenia, to powinny one bazować nie na standardzie emisji  Euro, ale na rzeczywistym poziomie emisji  dla 
konkretnego modelu samochodu. Jest absurdem, że samochód spełniający normę Euro 6, ale mający si lnik np. 4000 cm3, będzie mógł wjechać do miasta, 
a auto Euro 5 z si lnikiem 1000 cm3, będzie miało zakaz.  



############# Jeśli  ma być wprowadzona to powrót do wersji  pierwotnej (Euro 3 i  Euro 5), ograniczeniem do samego Centrum  starego Krakowa np. w promieniu 3 km od rynku. Euro 3 dla si lników benzynowych i  Euro 5 dla silników zasilanych olejem napędowym. Poprzednia wersja sprawiła ,że sporo osób pozbyło się pojazdów 
nie spełniających  wymaganych norm. Zainwestowali w pojazdy nowsze ,a teraz ponownie czeka ich spory wydatek (np .pojazdy z Euro 6 dla diesli  to 
kwota zaczynająca się 20 tys . zł). Zmiana reguł ,,w trakcie biegu" nie powinna mieć miejsca w państwie prawa ,a za takie chcemy uchodzić...

 Należy uwzględnić mieszkańców powiatów ,,obwarzanka Krakowa". Wielu z nich pracuje w Krakowie, płaci podatki i  przyczynia się do rozwoju miasta. Czy jest  to gorszy ,,sort" i  swoisty sposób dyskryminacji  .a gdzie równouprawnienie i  prawo jednakowe dla wszystkich... Rozwiązanie trudne do wykonania ,bo jak i  gdzie mam zapłacić za wjazd godzinowy w sytuacjach nie do przywidzenia , a  kwoty za stawki  dzienne i  miesięczne 
to spora przesada.

Pojazd zabytkowe, specjalne, motocykle i  skutery powinny być wpisane na l istę wyjątków na czas nieokreślony i  dotyczyć nie tylko mieszkańców Krakowa 
(rajdy ,wystawy pojazdów zabytkowych ,usługi komunalne świadczone przez firmy spoza Krakowa itp.)

############# zmniejszenie strefy do absolutnego minimum , wyłaczenie ze strefy dróg transferówych - obwodnicy dlatego nalezy strefe zrobic na minimum wymogi dla samochodow disla jest za wysokie . jesl i  wejdze strefa musi byc dla wszystkich czyli  jest to sposósb na podatek ? jesli wejdze strefa musi byc dla wszystkich mieszkanców i nie mieszkanców .
pojazdy historyczne moga byc zwolnione 
a co z maszynami budowlanymi , autobusami i  trasportem ?

#############
############# Ograniczenie strefy do obszaru rynku głównego graniczne ul ice: Gertrudy, Basztowa, Podzamcze, Straszewskiego, Podwale Tauron - Wawrzyńca, Gazownia - Gazowa, Szpital Bonifratów - Trynitarska Przez przeszło 2 lata wisiały wytyczne dla Benzy - Euro 3 i  Diesla - Euro 5, sporo mieszkańców się przygotowała do wejścia SCT zgodnie z poprzednimi 

wytycznym kupując czystsze samochody zgodnie z podanymi wczesniej wytycznymi. Należy wrócić do tamtych standardów emisji  Czyli Euro 3 dla 
benzyny i Euro 5 w przypadku diesli

Mieszkańcy powinni  móc użytkować bez ograniczeń samochody zakupione przed wejściem wytycznych SCT do momentu zbycia pojazdu lub jego kasacji/ wyrejestrowania. Kłuci się to z ideą SCT - nagle za pieniądze spaliny będą mniej toksyczne ? Zwolnieni z jakichkolwiek ograniczeń powinni być przede wszystkim Krakowianie którzy płacą podatki w  Krakowie i  ich samochody które nie spełniają 
normy Euro 3 (benzyna) i  Euro 5 (diesel) powinny być dopuszczone w SCT do czasu sprzedaży bądź wyrejestrowania.

Co z samochodami klasycznymi - Youngtimerami które są wykorzystywane zarobkowo do wożenia Młodych Par do ślubu ? Jeżeli ktoś prowadzi taką 
działalność i  jest to jego jedyne źródło dochodu to straci możliwość zarabiania pieniędzy.

############# Pierwsza obwodnica z ulicami dojeżdżającymi do pierwszej obwodnicy Nie jest dobre rozwiązanie, szpitali  jest w Kranowie więcej i  do każdego szpitala powinien być dojazd beż przeszkód, od strony Zabierzowa ,Wielkiej Wsi 
,nie ma żadnego Park and Ride ,a powinien być 

Samochód napędzany Benzyną+LPG, Euro 3 a natomiast Diesle Euro 4 Powinien być okres 10 lat  nie każdego stać wymienić auto na nowsze Pierwsza obwodnica z ulicami które się łącza z pierwsza obwodnicą Okres przejściowy powinien być na 10 lat ,bardzo dużo ludzi ,którzy mieszkali  w Krakowie,wyprowadzil i się do gmin ościennych, a pracują w 
Krakowie,porobić Park and Ride od każdej strony miasta,żeby można było sobie auto zaparkować i  przesiąść się na komunikację miejską

############# Ograniczyć SCT tylko do ścisłego centrum miasta Krakowa. Obszar starego miasta ( I obwodnicy ). Ograniczyć SCT tylko do ścisłego centrum miasta Krakowa. Obszar starego miasta ( I obwodnicy ). Przypominam iż Kraków nadal nie ma zamkniętego 
ringu obwodnicy dookoła, poza tym zaraz będzie remont mostu grunwaldzkiego oraz nadal kontynuowane są prace m.in z tramwajem do mistrzejowic.

Auta które posiadają obecnie przegląd techniczny powinny mieć możliwość wjazdu aż do końca "swojej żywotności". MPK jest ograniczana  - i lość 
kursów plus słaba siatka połączeń na obrzeżach Krakowa. Obecnie znacznie zaostrzono normy EURO nawet w odniesieniu do poprzedniej propozycji  
strefy. 

Auta które posiadają obecnie przegląd techniczny powinny mieć możliwość wjazdu aż do końca "swojej żywotności". Obecnie znacznie zaostrzono normy EURO nawet w odniesieniu do poprzedniej propozycji  strefy. 
Brak dopłat i  preferencji finansowych dla mieszkańców 

Ograniczyć SCT tylko do ścisłego centrum miasta Krakowa. Obszar starego miasta ( I obwodnicy ). Dużo osób wjeżdża i  wyjeżdża tylko raz dziennie przy 
dojeździe do pracy czy szkoły i  jeździ tą samą trasą. Ze względu na ograniczenia MPK - i lość kursów oraz brak siatki połączeń osoby szczególnie z obrzeży 
miasta mają utrudniony dojazd lub brak dojazdu do pracy i  szkoły. Wykluczenie komunikacyjne, zbyt duże opłaty za codzienne wjazdy, karanie za posiadanie 
auta które posiada ważne badania techniczne i  jest sprawne.

Ograniczyć SCT tylko do ścisłego centrum miasta Krakowa. Obszar starego miasta ( I obwodnicy ).
Auta które posiadają obecnie przegląd techniczny powinny mieć możliwość wjazdu aż do końca "swojej żywotności".

############# Pozwolić osobowym dieslom Euro6 na wjazd do miasta bez względu na rocznik. Szpital Żeromskiego. Silniki  diesla Euro6 powinny mieć możliwośc wjazdu bez ograniczeń. Ze względu na wysoka inflacje i  wysokie ceny samochodów okres ten powinien wynosić 10 lat. Autobusy oraz przewoźnicy transportowcy którzy odwiedzaja miasto powinni  ponosic zdecydowanie wyższa opłate z tego wzgledu że pojazdy cieżarowe i  lub 
busy autobusy emituja zdecydowanie więcej spalin. Autobusy i  busy często wielokrotnie w ciągu dnia przemierzaja trasę po centrum miasta i  poniosa opłatę 
takąsama jak osoby dojeżdżające do pracy. 
Drugim tematem jest brak P+R na obrzerzach miast a te które są często sa juz w mieście. Czy pieniądze z opłaty zostana przekazane na budowe komunikacji  
oraz parkingów?

Nie mam zdania.

############# Nieograniczone poruszanie się samochodami bez względu na rok produkcji  przez osoby zameldowane w Krakowie Można przemyśleć kwestię, czy po 5 latach nie wprowadzić ograniczeń co do poruszania się przez mieszkańców Krakowa samochodami starymi, ale zarejestrowanymi w Krakowie po tej dacie (tj. po 5 latach) Dobrze, byleby opłata nie była wysoka Dla pojazdów zabytkowych nieograniczony wjazd we wszystkich przypadkach (tj. mieszkańcy Krakowa i  inni), bez żadnych ograniczeń. Przecież to zabytki, 
chcemy je widzieć na ulicach!

############# STC nie powinna w ogóle być utworzona, a jeżeli  już musi powstać to powinna być ograniczona wyłącznie do granic Starego Miasta. Jest to dyskryminująca propozycja, wszystkie miejsca powinny być dostępne dla wszystkich. Ustalenie wymagań na podstawie roku produkcji  lub standardu emisji  EURO jest dyskryminujące ze względu na status społeczno-ekonomiczny. Okres 5 lat wyłączenia jest za krótki, powinien on być co najmniej dłuższy niż okres żywotności pojazdu, tj. co najmniej 20 lat. Osoby o niższym statusie materialnym, których nie stać na wymianę pojazdu, nie będzie również stać regularne na wnoszenie opłat za wjazd Strefy. Jest więc to 
rozwiązanie dyskryminujące mające na celu wykluczenie osób niezamożnych ze Strefy, przy jednoczesnym wyciągnięciu od obywateli  dodatkowych wpływów do 
budżetu.

Propozycja jest dyskryminująca ze względu na miejsce zamieszkania, tj. wobec osób, które mieszkają poza Krakowem ale dojeżdżających do pracy w 
mieście, rodzin mieszkańców mieszkających poza miastem, osób studiujących, itp.

############# Nie można wprowadzać strefy w całym Krakowie wprowadzić w wokół Rynku Gł Plant Nie dla takiego pomysłu  Nie dla mieszkańców wszyscy mogą sie poruszać Mieszkańcy zwolnieni na zawsze a od 60 roku to już sie im należy Wszyscy równi NIE dla strefy Mieszkańcy powyżej 60 roku zwolnieni i  wszyscy co mieszkają w Krakowie
############# Tak. uważam że nie należy wprowadzać strefy l inie autobusowe tkz strefowe kursują nie często a jedna linia 208 która dojeżdżała do Dworca została zlikwidowana i  pojawiło się więcej aut w centrum miasta Jeżeli chce się ograniczyć wjazd do Krakowa samochodów prywatnych to autobusy strefowe winny dojeżdżać do Dworca Głównego, Nowego 

Kleparza,Osiedla Podwawelskiego, Dawnego hotelu Cracovia, Ronda Mogilskiego z częstotl iwością co 30 minut 
Jeżeli  auto jest niesprawne to nie przechodzi badań technicznych a jak sprawne to wjeżdża do centrum albo autobusy strefowe do centrum i wtedy 
znaczną część wybiera komunikację miejską zamiast stania w korkach

A jak ktoś mieszka w Rząsce i  jechał 208 do Dworca Głównego to nie wjedzie bo okres wyłączenia dotyczy mieszkańców Krakowa to jest dyskryminacja a podobno obywatele są równi wobec prawa To jest dyskryminacja i  szukanie pieniędzy u biednych mieszkańców A jak np gmina Zielonki wprowadziła by zakaz wjazdu mieszkańców Krakowa na teren gminy a jest duża i lość takich którzy mieszkają na terenie gminy a 
meldunek z różnych względów mają w Krakowie to będzie w porządku 

############# Proponowana opłata za wjazd jest za niska, powinna być wyższa od obowiązującej ceny biletu MPK, aby osoby z autem nie spełniającym wymogów chętniej 
przesiadły się na komunikacje zbiorową .

############# Po pierwsze opierać się na sprawdzonych wynikach niezależnych laboratoriów w sprawie udziału w zanieczyszczeniu powietrza spalin samochodowych w poszczególnych obszarach miasta, zamiast od razu zakazać wjazdu w całym mieście.
Obecnie przy uruchomionej północnej obwodnicy ruch samochodów ciężarowych według mojej opinii  zmalał w centrum miasta.
Stopniowo co roku ewentualnie powiększać strefę.

Stopniowe zwiększanie wymagań np.:
2025 - diesle EURO 2
2026 - diesle EURO 3
2027 - diesle EURO 4
Aby dać czas ludziom na zmiany.

To samo dla osób zatrudnionych w Krakowie. Czy to mądre aby nie wpuszczać osób które przyczyniają się do dobrobytu miasta? W tym wypadku również należy stopniowo zwiększać opłaty lub co dla mniej bardziej uczciwe podnosić koszt parkowania w mieście.
Osoby wjeżdżające do swoich firm i  parkujące na terenie tych firm nie powinny ponosić opłat.

############# negatywnie
############# Strefa A rynek Urząd miasta przy Mogilskim, urząd skarbowy, szpitale min. Kopernika, Narutowicza itd, ZUS NFZ, bank, kliniki  Euro 5 bez roku produkcji Dla mieszkańca bez ograniczeń To na co ta strefa? Jak każdy będzie mógł wjechać... Każdy samochód mieszkańca bez znaczenia i  bez ograniczeń 
############# Strefa powinna obejmować cały Kraków z wyjątkiem autostrad i  odcinków drogi dojazdu do parkingów P+R (aktualnych i  planowanych). Nie powinno być żadnej opłaty za ominięcie zakazu. Taki odpust jest pluciem w twarz mieszkańcom, którzy chcą oddychać. To jest dobra propozycja, należy jednak uwzględnić inne parkingi P+R, które już istnieją lub są na etapie projektowym. Nie powinno być wyłączenia, to sprawi, że ludzie spoza Krakowa zaczną przerejestrowywać swoje auta na słupy w Krakowie. Jak już tak zależy nam na lepszym traktowaniu mieszkańców miasta, to powinien być wymóg x lat zamieszkiwania w Krakowie (np. 5 ostatnich lat - 2020 - 

 2025), potwierdzany PITami. To wtedy jest to ok.
Bardzo źle. Masz stary samochód - korzystaj z komunikacji  miejskiej i  kropka. Należy wprowadzić kryterium dochodowe na postawie 5 ostatnich rozliczeń podatku PIT + ocena konieczności przemieszczania się samochodem. Nie 

każda osoba 65+ musi jeździć swoim autem, bo mają komunikację miejską za darmo. Ale np. zamieszkiwanie na obszarach słabo zaludnionych w 
zabudowie jednorodzinnej w dużej odległości od *często* jeżdżącej komunikacji miejskiej + ewidentnie słaby stan zdrowia uniemożliwiający poruszanie 
się pieszo do komunikacji  miejskiej powinno być odstępstwem od zasad SCT. Przy czym zasugerowałbym automatyczne wyznaczenie obszarów w 
Krakowie, których mieszkańcy byliby zwolnieni z zasad SCT (np. Przewóz czy Rybitwy). Pod warunkiem, że mieszkali  tam przez 5 lat przed wprowadzeniem 
SCT (potwierdzane PITem) i  mieli  dochód poniżej określonego poziomu (np. na członka gospodarstwa domowego) lub są w starszym wieku.

############# W mojej opini i, SCT w Krakowie nie zmieni wiele, a argumenty ku temu podam w pozostałych odpowiedziach. Uważam, że powinien być dostępny dojazd do Szpitala Uniwersyteckiego na ul. Mikołaja Kopernika lub od strony ul. Grzegórzeckiej; Szpital św. Ludwika ul. 
Strzelecka - dużo dzieci korzysta z tamtejszych przychodni, a zabranie malucha pociągiem, to już jest nie lada wyzwanie w szczególności kiedy nie mamy 
od razu powrotnego pociągu. Autem przyjeżdżamy na daną godzinę i  wyjeżdżamy od razu nie męcząc przy tym dzieci, a w aucie jeszcze sobie pośpi w 
drodze powrotnej.

Oczywiście, im klasa Euro jest wyższa tym niby lepiej. Jednak patrząc jak odbywa się ruch w Krakowie, a raczej jego brak, to obawiam się, że docelowe 
wpuszczenie do miasta tylko aut z emisją EURO 6 niewiele zmieni dopóki nie usprawnimy przepływu ruchu. Proszę spojrzeć na internetową mapę 
Krakowa rano miedzy 7:30 a 9:00 i  popołudniu, miedzy 14:30 a 17:00 kiedy to cały Kraków "świeci się na czerwono". Normy emisji  spalin, tego problemu 
nie rozwiążą. Inną propozycją może być dopłata do instalacji  LPG. Jest to bardzo popularne paliwo w Polsce oraz bardziej czystsze. Dla transportu - w 
tym ciężkiego powyżej 7t - można by wprowadzić dopłaty/dotacje na przystosowanie auta do zasilania LPG, LNG czy CNG. Wielu producentów już ma 
takie rozwiązania, szczególnie jeśl i  chodzi o gaz CNG, gdzie kilkanaście lat temu były już próby wprowadzenia tego gazu na rynek transportu. Do tego 
trzeba postawić stacje tankowania, najlepiej przy głównych ulicach Krakowa, tak aby był łatwy dostęp do paliwa. Dziwię się, że wszyscy rządzący idą w 
zaparte i  chcą elektryfikować transport mając dostępne czyste i  tanie paliwo.
Dodatkowo, starsze auta powinny na stacji  kontroli  pojazdów przejść badanie spalin pod kątem emisji  EURO. Jak można mówić, że auto z 2002r spełnia 
EURO2 ale nie spełnia EURO6 skoro w tym roku nie było wiadomym jaka emisja będzie przypisana do EURO6?? Kolejna patologia i  wyłudzanie pieniędzy 
od obywateli , żeby kupil i nowe/nowsze auto!!  

Co będą w stanie zmienić mieszkańcy Krakowa przez 5 lat? To jest zmuszanie mieszkańców do wnoszenia opłat emisyjnych dla aut, które nie spełniają norm. Przecież to jest oczywiste, że jeśl i  kogoś nie stać na lepsze auto, to jeździ takim na miarę swoich możliwości 
finansowych. W mojej opinii  w ogóle nie powinno być SCT lub mieszkańcy powinni mieć dopłaty do kupna nowszych aut, nie przymusowo nowych, ale nowszych z instalacją LPG spełniających normy EURO lub bez instalacji LPG ale z normą EURO 6.

Jeśli  będę mógł zapłacić za wjazd autem, które nie spełnia norm emisji  i  będę za to mógł zapłacić, to jaki sens ma SCT? Ludzie będą płacić, bo będą zmuszeni 
przez rządzących miastem do tego. Trzeba też wziąć pod uwagę osoby spoza miasta, które codziennie dojeżdżają do pracy do Krakowa. Wiele z nich jeździ autem 
do pracy, a nie komunikacja zbiorową, bo jest im o wiele szybciej. Jesli  ktoś ma jechać 1h30min komunikacją zbiorową, a 40min autem, to rachunek dzienny 
jest chyba prosty. 3 godziny na przeciw 80min. Dodatkowo, osoby codziennie przyjeżdżające do Krakowa autem, często odwożą jeszcze dzieci do szkoły, co w 
przypadku komunikacji  zbiorczej rodzi kolejny problem, potrzeby większej i lości czasu, aby zawieźć malucha do szkoły, wrócić z niej, następnie czekać na 
transport publiczny, lub jechać autem do miejsca gdzie on występuje, następnie jechać pewnie przez około 30-50min żeby dotrzeć do Krakowa, skąd dalej 
komunikacją kolejne 30-50min aby dotrzeć do pracy. A to jest tylko czas w jedną stronę!
Wile osób też nie stać na nowsze auta, a co dopiero mówić o nowym. Kto teraz ma możliwość kupić nowe spalinowe auto za 130tys zł??
Poza tym jak ma byś rozwiązana kwestia opłaty na godziny? Czy mam zapłacić za czas kiedy emituje spaliny, czyli  jadę autem, czy to ma być opłata, która 
obowiązuje bez względu czy jadę, czy nie, to płacę? W moim przekonaniu, ostatnia opcja jest krzywdząca dla wszystkich. 

Przez 5 lat krakowianie będą zwolnieni , a po 5 roku ich auta będą zalegać na parkingach albo będą płacić bezpodstawne opłaty dodatkowe.
Na podstawie jakiego prawa, w ogóle wprowadzana SCT. To jest kolejne zagrabianie wolności obywatelskiej!! Dlaczego nie możemy być wolnym i  
niezależnym od innych krajów narodem??

############# Granicami strefy mogą co najwyżej być objęte okolice starego miasta i  kazimierza - nie można ograniczać dostępu do reszty miasta ponieważ tam znajdują się sklepy, warsztaty, szpitale. inaszej bedziemy mieli  doczynienia z łamaniem praw obywatelskich. Wszystkie miejsca poza tymi do których 'normalni" ludzie nie jeżdżą (czyli  stare miasto i  Kazimierz) muszą być dostępne - nie można ograniczać dostępu 
dla obywateli. Możecie zrobić restrykcje tam gdzie i  tak nikt z szarych ludzi nie pojawia sie od lat.

Od decyzji  czy auto może jeździć czy nie jest stacja kontroli  co rok i  Policja w czasie kontroli . Dopuszcza sie ograniczenia w strefach które nie utrudniają 
życia ludziom - stare miasto Kazimierz

Nie można różnicować obywateli  ze względu na miejsce zamieszkania - co jeżeli gminy ościenne nie pozwolą wjeżdżać mieszkańcom krakowa na swoje tereny :) . Robimy tak bo kraków jest większy - wolne żarty Nie ma zgody na opłaty które zależą od miejsca zamieszkania, status majatkowego, koloru skóry itp. Nie można różnicować obywateli  ze względu na miejsce zamieszkania - co jeżeli gminy ościenne nie pozwolą wjeżdżać mieszkańcom krakowa na swoje 
tereny :) . Robimy tak bo kraków jest większy - wolne żarty

############# Strefa  obejmująca obszar praktycznie całego miasta to absurd.    Docelowo, w perspektywie czasu, utrudni to funkcjonowanie  firm ( przecież dostawcy nie muszą być mieszkańcami Krakowa) . Moim zdaniem, aby wystarczałaby strefa w ścisłym centrum  ograniczona do II 
obwodnicy oraz ul.  Dietla,  aby spełnić wymogi prawne ( czyli konieczność utworzenia strefy)

Dlaczego dojazdy na parkingi P+R Czerwone Maki oraz P+R Mały Płaszów będą w SCT? To absurd. Dojazd do nich powinien być wyłączony Pojazdy mieszkańców Krakowa, powinny być w ogóle wyłączeni spod wymogów SCT bezterminowo. Widzę, że władze naszego miasta usilnie chcą dodatkowo zdrenować kieszeń mieszkańca-podatnika. Bo tylko tak można zakwalifikować komunistyczny przymus do pozbycia się / 
zmiany samochodu spełniającego wymagania norm emisji. Wkrótce  moje podatki będą już trafiać do gminy Skawina. Krzyżyk wam na drogę.

To stwierdzenie wyraźnie pokazuje, że tu chodzi o pieniądze, a nie ekologię.  Władze tego miasta nie nadają się  nawet do zarządzania budką z kebabami. 

############# Strefa Czystego Transportu powinna dotyczyć obszaru całej aglomeracji  miasta Krakowa. Rozwiązanie to jest złą propozycją. Moim zdaniem powinny być tworzone przedmiotowe strefy poza aglomeracją Krakowa. Dlaczego mieszkańcy 
sąsiadujący z takimi miejscami są dyskryminowani i  dlaczego nie mogą żyć w strefie czystego powietrza. 

W Europie funkcjonuje obecnie ponad 320 stref czystego transportu - przodują Włosi, Niemcy. Ponadto, w ciągu dwóch najbliższych lat co najmniej 27 
istniejących stref czystego transportu zostanie rozszerzonych lub stanie się bardziej restrykcyjna – będzie to dotyczyło największych miast Europy, takich 
jak Londyn, Paryż, Bruksela i  Berlin. Przy tak dużej aglomeracji  jaką jest Kraków konieczne jest pilne wprowadzenie takiej strefy o planowanych 
założeniach, które na tle miast europejskich i  tak wyglądają l iberalnie. Walcząc o czyste powietrze Kraków nie może poprzestać na regulacjach 
dotyczących źródeł ogrzewania budynków mieszkalnych czy niemieszkalnych. Kolejnym krokiem musi być wyeliminowanie aut „kopciuchów”, których 
zdecydowanie większa i lość dotyczy nierezydentów Krakowa. Zgodnie z danymi KAS, 21% aut poruszających się po aglomeracji emituje większość 
zanieczyszczeń powietrza. Założenia uchwały są słuszne.

Założenie słuszne jednak w celu nie przespania tego okresu, Miasto powinno przeznaczyć dodatkowe środki finansowe na realizację kampanii  informacyjno - promocyjnej,  informującej i  zachęcającej mieszkańców do zmiany aut "kopciuchów". Uważam to za złe rozwiązanie. Będzie to nagminnie nadużywane, głównie przez przedsiębiorców (finalnie przerzucone zostaną koszty na klienta), ciężko 
weryfikowalne - duże koszty kontroli. Auta niespełniające norm powinny pozostać poza strefą aglomeracji  miejskiej. Oczywiście ograniczenia te powinny iść w 
parze z rozbudową sieci transportu publicznego. Tak aby mieszkańcy i  nierezydenci Krakowa mieli  alternatywne wygodne rozwiązanie. Dodatkowo powinniśmy 
gonić europejskie aglomeracje pod tym kątem. 

Mieszkańcy powinni  być inaczej traktowani niż przyjezdni, którzy nie płacą w Krakowie podatków. Wyjątki dla mieszkańców Krakowa są słuszne.

############# Strefa nie powinna być wprowadzona, wystarczy strefa ograniczająca się do ścisłego centrum Krakowa Rok produkcji  powinien być obniżony do 2004 roku, norma dla pojazdów z si lnikami benzynowymi spełniającymi EURO 3 lub dopuszczenie danego 
modelu samochodu niezależnie od daty produkcji  i  normy EURO przez Stację Kontroli  Pojazdów podczas corocznego przeglądu technicznego.

Uważam, że wyłączenie powinno obowiązywać właściciela samochodu będącego mieszkańcem Krakowa, aż do śmierci technicznej samochodu, lub co najmniej do 2050 roku. To wprowadzenie kolejnego podatku, nie zgadzam się. Wyjątek powinien także dotyczyć osób z co najmniej niewielkim schorzeniem narządu ruchu i  kręgosłupa, lub zdrowych po ukończeniu 55 roku życia.

############# Uważam, że strefa w takiej formie nie powinna w ogóle powstać. Skoro nowe samochody z si lnikiem V6 mogą wjechać do STC emitując ponad 200 g co2 a starsze samochody emitujące około 100 g co2 nie mogą wjechać 
do STC tylko dlatego że  w momencie ich produkcji  norma EURO6 jeszcze nie istniała jest to co do zasady nie logiczne rozwiązanie.

Czy auta mieszkańców Krakowa emitują mniej CO2 niż auta mieszkańców np. Tarnowa ? Czy w całej tej STC chodzi o ekologię Czy o pieniądze??? Czy po wniesienie opłaty nagle magicznie samochód nie emituje co2? Kolejny nie logiczny pomysł. Kolejny pomysł ukazujący że w STC nie chodzi Państwu o ekologię tylko docelowo o ściąganie z ludzi pieniędzy. 

############# Rok produkcji  samochodów benzynowych podlegających ograniczeniu powinien  być max 2000r
############# SCT W Krakowie jeśl i  ma już obowiązywać w Krakowie, to winna obowiązywać do granic drugiej obwodnicy Krakowa. SCT W Krakowie jeśl i  ma już obowiązywać w Krakowie, to winna obowiązywać do granic drugiej obwodnicy Krakowa i  dojazdy będą zapewnione. Dla samochodów z si lnikiem benzynowym, rok produkcji  od 2000r. Wyłączenie dla mieszkańców Krakowa bez ograniczeń czasowych. Najstarsze pojazdy mieszkańcy i  tak wymienią z biegiem czasu. Brak jakiejkolwiek analizy ekonomicznej, jakie będą koszty wprowadzenia SCT dla miasta. Brak analizy kosztów ile będzie pochłaniała środków administracja 

strefą i egzekucja opłat. 
Z SCT powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa, płacący podatki w gminie miejskiej Kraków i ze stałym miejscem zamieszkania w Krakowie.

############# strefa powinna się kończyć na 2 obwodnicy Krakowa a nie na autostradzie obejmując całe miasto dojazd do wszystkich P+R - czerwone maki, kurdwanow, Bronowice itp wprowadzenie strefy dla samochodów poniżej euro 5 okres dla mieszkańców jest wystarczający jeśl i  strefa wejdzie w życie w 2027 beznadziejnie, czyli  ideą wprowadzenia strefy są pieniądze a nie czystość powietrza zamiast wyłączenie wprowadzenie specjalnego biletu dla osób zameldowanych poza Krakowem z darmowym wjazdem na p+r
############# Rynek Całe miasto powinno być dostępne Bez l imitu powinno być Powinno być do śmierci technicznej Bez sensu Każdy powinien wjechać 
############# SCT należy wyrzucić do kosza. To jest ograniczanie wolności człowieka do dysponowania własnością. To jest wprowadzanie nierówności wobec prawa, co jest niezgodne z Konstytucją. A egzekwowanie SCT to jest wprost inwigilacja rodem z Orwela. Całe miasto powinno być dostępne dla każdego. Co to znaczy, że nie każdy może dojechać do swojej rodziny mieszkającej w Krakowie, albo do kina, sklepu 

czy pracy? Was po prostu porąbało.
O tym, czy samochód może być użytkowany powinien jak do tej pory decydować diagnosta podczas przeglądu. A jeśl i diagnosta dopuścił, to znaczy, że 
ten samochód może poruszać się wszędzie.

Uważam, że cały projekt powinien wylądować w koszu, a ludzie, którzy za to odpowiadają powinni  ponieść konsekwencje karne za to, że próbują dzielić ludzi. Czyli wg was emisja nie opłacona jest zła, ale jak się zapłaci haracz, to taka emisja już jest OK i  nie szkodzi? Weźcie się rozpędźcie i  uderzcie w ścianę.  To jest 
tylko sposób na wyłudzanie kolejnych pieniędzy od ludzi.

Wyjątki, wyjąteczki, żeby tylko ludzi ułagodzić. Jak się ludzie zgodzą, to im wtedy przy*****olić. Ekologizm, który z ekologią nie ma nic wspólnego. To 
wszystko powinno trafić do kosza, a ekooszołomy w końcu powinni być spacyfikowani przez zdroworozsądkowo myślących ludzi.

############# Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do 
nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 

Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do 
nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 

Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do nowszych 
norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 

Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do 
nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 

############# Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do 
nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 

Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do 
nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 

Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do nowszych 
norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 

Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do 
nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 

############# Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do 
nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 

Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do 
nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 

Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do nowszych 
norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 

Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do 
nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 

############# Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do 
nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 

Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do 
nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 

Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do nowszych 
norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 

Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do 
nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 

############# Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do 
nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 

Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do 
nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 

Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do nowszych 
norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 

Pisałem już tyle razy, mam już tego dość. W skrócie: wasze pomysły są poronione, zróbcie tak jak w Niemczech że stare auta można przystosować do 
nowszych norm Euro. Poza tym ludzie nie chcą SCT. 
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############# Zamiast weryfikacji  roczników samochodów powinno weryfikować się rzeczywisty poziom emisji  spalin. Minimum euro 4 dla samochodów z zapłonem 

samoczynnym. 
############# Modyfikacja granic strefy SCT do ścisłego centrum
############# Jeżeli  konieczność wprowadzenia SCT wynika z zapisów Ustawy o elektromobilności i  paliwach alternatywnych [...], to wnioskuję o wprowadzenie minimalnego obszaru Strefy Czystego Transportu, obejmującego jedynie niewielki  fragment obszaru Starego Miasta. Wnioskuję o możliwość dojazdu każdym autem, niezależnie do jego poziomu emisji  zanieczyszczeń do następujących lokalizacji:

Wszelkiego rodzaju szpitale (m.in. szpitalne oddziały ratunkowe (tzw. SOR), izby przyjęć, pogotowie, etc.) do których należą m.in.:  Szpital Specjalistyczny 
im. Józefa Dietla w Krakowie (Skarbowa 1), Krakowski Szpital Specjalistyczny im. Jana Pawła II (Prądnicka 80) , Zakład Opieki Zdrowotnej MSWiA w 
Krakowie (Galla 25), Szpital św. Rafała (Bochenka 12 oraz Armii Krajowej 5), Wojewódzki Specjalistyczny Szpital Dziecięcy im. św. Ludwika w Krakowie 
(Strzelecka 2), Szpital Specjalistyczny im.  Stefana Żeromskiego (Na Skarpie 66), Szpital Specjalistyczny im.  Ludwika Rydygiera w Krakowie (os. Złotej 
Jesieni 1), Szpital Miejski Specjalistyczny im. Gabriela Narutowicza w Krakowie (Prądnicka 35), NZOZ Kraków – Południe (Kutrzeby 4, Szwedzka 27). 

Dodatkowo: Park and Ride Krowodrza Górka, SP ZOZ Szpital Uniwersytecki w Krakowie (Jakubowskiego 2), Pętla Autobusowa (Nowy Kleparz), Pętla 
Tramwajowa (Kamienna), Uniwersytecka Klinika Stomatologiczna (Montelupich 4).

UZASADNIENIE: 
Konieczność utrzymania podstawowych praw konstytucyjnych, takich jak określona w art. 32 ust. 1 i  2 Konstytucji  RP gwarancja równości wszystkich 
wobec prawa oraz zakaz dyskryminacji  w życiu politycznym, społecznym lub gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny.
  

Przestrzeganie prawa do wolności poruszania się, gwarantowanej w art. 52 ust. 1 Konstytucji RP, zgodnie z którym "każdemu zapewnia się wolność 
poruszania się po terytorium Rzeczypospolitej Polskiej oraz wyboru miejsca zamieszkania i pobytu". Poruszanie się po terytorium Rzeczpospolitej 
obejmuje więc wszystkie dostępne współcześnie środki transportu […].

Zachowanie prawa do ochrony zdrowia (m.in. art. 68 Konstytucji  RP), w tym równy dostęp do świadczeń opieki zdrowotnej, finansowanej ze środków 
publicznych w granicach ustawy.

Wnioskuje o utrzymanie prawa do poruszania się na terenie Krakowa każdego pojazdu sprawnego technicznie.  W zakresie prawa do poruszania się, 
standard emisji  Euro jest bez znaczenia. Istotna jest jedynie homologacja samochodu, która potwierdza, że pojazd spełnia wszystkie obowiązujące 
przepisy oraz normy bezpieczeństwa. Jest to formalne poświadczenie, że pojazd, jego części lub akcesoria są zgodne z wymaganiami prawnymi, zarówno 
krajowymi, jak i unijnymi. W Polsce homologacja jest wydawana przez Dyrektora Transportu Dozoru Technicznego (TDT). Proces ten obejmuje szereg 
testów i weryfikacji , które mają na celu sprawdzenie, czy pojazd może być bezpiecznie użytkowany na drogach. Podsumowując, uzyskanie homologacji 
oznacza, że pojazd może być zarejestrowany oraz legalnie użytkowany. Jest to jedyny wymóg, prawnie obowiązujący w Polsce.

Wnioskuję o bezterminowe wyłączenie spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców Krakowa oraz mieszkańców sąsiadujących obszarów. Pobieranie opłat, tj. rozwiązanie, że część samochodów (niespełniająca wymogów SCT) mogłaby jednak zostać dopuszczona do wjazdu w obszar Strefy, ale po 
wniesieniu opłaty (godzinowej, dziennej, miesięcznej) uważam za działanie pozaprawne. Swoboda poruszania się jest bowiem zagwarantowana m.in. w 
Konstytucji  RP (art. 52, ust 1). Przepisy te zapewniają każdemu wolność poruszania się po terytorium Polski oraz wyboru miejsca zamieszkania i  pobytu. 
Poruszanie się po terytorium Rzeczpospolitej obejmuje więc wszystkie dostępne współcześnie środki transportu, a przyjęcie rozwiązań administracyjnych 
ograniczających tę swobodę nie może stanowić de facto wyłączenia prawa do przemieszczania się.

Swobodne korzystanie z prywatnego samochodu jest bowiem regulowane m.in. przez prawo o ruchu drogowym (ww. ustawa określa zasady poruszania się 
pojazdów po drogach publicznych) oraz kodeks cywilny (reguluje m.in. kwestie własności pojazdu oraz prawo właściciela pojazdu do swobodnego korzystania 
z niego).

Zwolnienie pojazdów, należących do krakowian, tzw. pojazdów specjalnych (z taką adnotacją w dowodzie rejestracyjnym) oraz pojazdów 
historycznych/zabytkowych z wymogów SCT powinno być bezterminowe. Przykładowo, prawo do poruszania się pojazdów zabytkowych w Polsce jest 
regulowane przez następujące przepisy. 
Prawo o ruchu drogowym (ww. ustawa definiuje pojazd zabytkowy jako pojazd, który został wpisany do rejestru zabytków lub znajduje się w 
wojewódzkiej ewidencji zabytków, a także pojazd wpisany do inwentarza muzealiów), 
Ustawa o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami (reguluje kwestie związane z ochroną i  rejestracją zabytków, w tym pojazdów zabytkowych),
Rozporządzenie Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego (określa szczegółowe zasady prowadzenia rejestru zabytków oraz ewidencji  zabytków).

W powyższych regulacjach brak jest wskazania uprawnień organów władzy samorządowej oraz rządowej do określania zasad ochrony, prezentacji , 
utrzymywania oraz konserwacji zabytków (w tym pojazdów zabytkowych), w tym również używania tego rodzaju pojazdów w razie potrzeby.

############# Jestem krakowianką z dziada pradziada ,a teraz mam być wykluczona chcąc dojechać do rodzinnego miasta,gdzie od 36 lat pracuję,gdzie mam bliskich i  przyjaciół,gdzie korzystam z pomocy lekarskiej.
Mam być wykluczona bo postanowiłam w 1997 roku wybudować dom rzut beretem za Krakowem(Szczyglice). Obecnie mam skończone 60 lat ,mam od 2019 orzeczenie o niepełnosprawności i  do pracy,do miasta nie będę mogła dojechać. Do mojej miejscowości dojeżdża JEDEN 
autobus,bo dzięki panu Frankowi został po ponad 40 latach zlikwidowany autobus 208. Autobus kursujący do nas w godzinach rannych jest tak zapchany,że w momencie braku samochodu nie sposób do niego wsiąść. Moja niepełnosprawność jest kategorii  ruchowej więc dla 
mnie samochód jest moją prawą ręką. Zrozumiałabym zrobienie strefy w ścisłym centrum,ale całe miasto!!! Jakie mądre głowy to wymyśliły?!?!Jest oczywistą sprawą ,że w ten sposób osoby starsze,osoby poruszające się starszymi samochodami(nie wrakami!!),osoby biedne 
zostają wykluczone z możliwości swobodnego poruszania się,dojazdu do pracy,lekarzy,sklepów i  innych.
Jeszcze pomysł opłat jest karygodny! Jadę do pracy i  samochód stoi pod pracą a ja mam płacić 2,5 zł za godzinę!!Kpina!Dojeżdżam i parkuję,a nie robię ki lkugodzinne wycieczki po  mieście! 500 zł za miesiąc???kogo na to stać przy zarobkach średniej krajowej.
Kraków został zabetonowany, kolejne bloki w fatalnych miejscach uniemożliwiają przepływ powietrza,będąc mieszkanką Krakowa od urodzenia pamiętam piękne ,zielone enklawy mojego miasta,a teraz beton,beton,beton!
Ktoś powinien się postukać mocno po głowie ze swoich mądrych pomysłów!
Jestem całkowicie przeciwna tym pomysłom.
A dojazdy komunikacją zamiejską z niektórych miejscowości podkrakowskich są niestety fatalne! I taki pan Franek powinien sobie pojeździć przez miesiąc taką komunikacją to może nie l ikwidowałby ludziom autobusów!

Nie jest dobrym pomysłem. Co to za wybór miejsc???jedynie zespół szpitali ,ale przepraszam wszystkich??? Jeżeli  samochód przechodzi przegląd i  jest sprawny to dlaczego jazda nim ma być zabroniona??tylko dlatego,że nie jest prosto z salonu?? Nie w wysokościach zaproponowanych!!!
Tak jak napisałam wcześniej większość osób dojeżdża do pracy,lekarza,sklepu i  parkuje,a nie robi wycieczek objazdowych po mieście!

Grupa społeczna...brzmi to okropnie...
Tragiczna dyskryminacja ludzi,dzielenie na lepszych i  gorszych!Gdzie prawa człowieka???prawa obywatelskie??

############# Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Do projektu nie załączono żadnego uzasadnienia granic strefy, ani wyników badań naukowych, wykazujących, że na tym obszarze znacząco są przekroczone normy jakości powietrza i  przekroczenie jest skutkiem zanieczyszczeń pochodzących z transportu. 

Jeżeli  jednak strefa musiałaby istnieć, to powinna być jak najmniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości rzędu 0,2 km kw. Przekroczenie średniorocznej normy dwutlenku azotu nastąpiło tylko na obszarze o takiej powierzchni, co stwierdzono w ocenie jakości 
powietrza Głównego Inspektora Ochrony Środowiska (za rok 2023). Należy przypomnieć, że to właśnie przekroczenie tej normy ma być ustawową przesłanką wprowadzenia strefy.
Aktualne zannieczyszczenia powietrza  nie pochodzą z transportu samochodowego. 

Obecny projekt przewiduje strefę o powierzchni ponad 250 km kw.! To ponad 3/4 powierzchni Krakowa! Wielkość i  granice strefy w ogóle nie są powiązane z występowaniem zanieczyszczeń, a w szczególności z przekroczeniem normy NO2. Dla porównania tylko dodam, że w 
Warszawie powierzchnia strefy to ok. 7% powierzchni miasta. 
Najpierw METRO jak w Warszawie!

Jednocześnie, uważam, że nawet przy niewielkiej strefie, spod obowiązków ustanowionych na jej obszarze powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i  okolic.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Uważam, że przedstawiony kształt granic nie jest dobrą propozycją. Wszystkie szpitale, urzędy, szkoły, ośrodki dla seniorów, ośrodki zdrowia i  parkingi 
Park and Ride oraz inne obiekty użyteczności publicznej powinny być dostępne każdym autem dopuszczonym do ruchu, niezależnie do jego poziomu emisji  

Jeżeli  strefa musiałaby istnieć, to powinna być o wiele mniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw. (co wynika z Oceny 
jakości powietrza GIOŚ za rok 2023). Wtedy nie byłoby konieczności wprowadzania „wcięć” do obszaru strefy obejmujących pojedyncze ulice, aby dostać 
się do kluczowych miejsc dla mieszkańców miasta i  okol ic. Jednocześnie warto zauważyć, że takie „wcięcia” są niefunkcjonalne. Nie przewidziano bowiem, 
że dana ul ica nieobjęta strefą może być remontowana, albo czasowo wyłączona z ruchu wskutek innych zdarzeń. Nie ma w takim wypadku możliwości 
objazdu i  dotarcia do określonego miejsca drogą alternatywną (np. w przypadku al. 29 l istopada – do Park and Ride na Górce Narodowej). 

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie.
 Niezależnie od uwarunkowań prawnych (ograniczenie prawa własności i  swobody przemieszczania się) oraz społecznych (wykluczenie komunikacyjne 
osób mniej zamożnych), wymogi dotyczące norm Euro i  roczników przewidziane w uchwale są nieadekwatne w kontekście celu uchwały. 
Minimalny rok produkcji  i  minimalna norma emisji Euro nie są wymogami adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe 
– norma do 100ppm), który jest powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez si lnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów 
ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli  obniżyć tarcie. Taki efekt uzyskali  poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość 
szybko ulegają zużyciu i  nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna 
blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została pozbawiona parametru HC. 
Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji  fabrycznej. Jest tak ponieważ w 
latach, gdy zostały wyprodukowane obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT 
obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie 
wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską 
normę Euro, ale w Polsce zostanie zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz 
rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami 
sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i  na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z 
si lnikami diesla posiadające układy recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w 
niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z si lnikami diesla 
spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z 
nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji  spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z silnikami 
diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych 
Niemieckich miastach, gdzie pomimo dużej l iczby użytkowanych samochodów z si lnikami diesla starszej konstrukcji  l imity NO2 nie są przekraczane.
Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Jeżeli  musiałaby jednak istnieć, to wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także przedsiębiorców (niezależnie od formy prowadzenia działalności), którzy mają siedzibę lub 
prowadzą działalność w Krakowie lub w okolicznych powiatach.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego 
do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i  
konfliktów społecznych.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także 
przedsiębiorców, którzy mają siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie.

Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących 
opodatkowania czy zameldowania.

Prawo powinno być sprawiedliwe i  równe dla wszystkich. Tak stanowi KONSTYTUCJA . 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę przemieszczania 
się i  korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie szlaków komunikacji. 
Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco ograniczają prawo 
własności, swobodę przemieszczania się i  możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych biznesów).

Emisja z transportu to niewielki  ułamek emisji  szkodliwych substancji . Więcej zanieczyszczeń emitują startujące i  lądujące samoloty.

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

############# Druga obwodnica Krakowa: al.Słowackiego, al.Mickiewicza, Marii  Konopnickiej, Powstańców Śląskich, Powst. Wielkopolskich, Klimeckiego, Kotlarska, Powstania Warszawskiego, Wita Stwosza. Jazda wszystkich samochodów do drugiej obwodnicy. Od roku 2035 wprowadzić dla całego Krakowa Euro 5 dla Diesel. Ja jestem mieszkańcem Krakowa ale uważam że, niedopuszczalne jest żeby mieszkańcy Krakowa byli  zwolnieni  na kilka lat z tych restrykcji . Wszyscy powinni być traktowani jednakowo. Bardzo dobry pomysł. Niesprawiedliwy pomysł z tymi zwolnieniami. Mieszkańcy Krakowa mają Komunikację miejską i  pociągową i  dlatego samochodami powinni jeździć tylko 
poza Krakowem. 

############# Rynek oraz wokol Plant Rynek oraz Planty, a poza wszedzie mozna dojechac Niezaleznie od emisji Bezterminowe okres dla mieszkancow Krakowa Sprzeczne z Konstytucja Wszyscy bez wyjatkow
############# Węzeł bronowice EURO6 to eko terror
############# Wprowadzenie SCT w obecnej formie zmniejszy znacząco zanieczyszczenia powietrza w Krakowie. 
############# Tak Przyszłe wymagania dla diesla względem normy emisji  spalania n euro5 są problematyczne. Są takie auta jak volvo V50 z si lnikiem 2.0d, które są 

rocznikowo z 2009 roku, a które już spełniają normę euro5. Dlatego słusznym byłoby brać pod uwagę zapisy normy emisji  spalin z CEPiK a nie 
uogólnienie rocznikowe, gdyż właściciele aut spełniajacych normę euro5 ale mający auto z rocznika 2009 będą poszkodowani.

Gość nie i  dzienne opłaty są bardzo nieprzyjazne przy i  tak już dużej i lości podatków. Moim zdaniem lepiej jest iść śladem niemieckim, czyli  jedna winieta i  
jakaś jedna opłata.

############# Każdy szpital w Krakowie z oddziałem porodowym. Mieszkaniec Krakowa - weryfikacja powinna być na podstawie mnie tylko meldunku stałego, ale także deklaracji  o opłacaniu podatków, podobnie jak jest w przypadku korzystania z KKM.
############# Obszar Strefy Czystego Transportu powinien ograniczać się do Rynku Głównego w Krakowie. Obszar Strefy Czystego Transportu powinien ograniczać się do Rynku Głównego w Krakowie. Przede wszystkim l ikwidacja niskiej emisji  w Krakowie i  gminach przyległych do Krakowa. W czasie pandemii przy praktycznie braku ruchu 

samochodowego Kraków był (na pewno) raz drugim najbardziej zanieczyszczonym miastem na świecie.
Obszar Strefy Czystego Transportu powinien ograniczać się do Rynku Głównego w Krakowie. Jako ograniczenie wolności przemieszczania.

############# Nową propozycję granic Strefy Czystego Transportu należy wyznaczyć na nowo, wewnątrz śladu pierwszej obwodnicy Krakowa, czyli  na obszarze ścisłego centrum wokół rynku głównego. Są także inne obszary Krakowa które powinny być dostępne dla każdego, są to obszary na terenie całego Krakowa. Miejsca wyjęte spod Strefy Czystego 
Transportu powinny stanowić obszar całego miasta Krakowa z wyjątkiem obszarów zamkniętych ringiem pierwszej obwodnicy Krakowa czyli  ścisłego 
centrum, stare miasto wokół rynku głównego.

Każdy samochód powinien mieć prawo wjazdu do Strefy Czystego Transportu niezależnie od jego roku produkcji  czy standardu emisji  Euro, jednak 
samochody chcące wjechać do strefy powinny przejść badanie szkodliwości spalin a te którego go nie przejdą powinny mieć zamontowane dodatkowe 
fi ltry spalin umożliwiające im spełnienia co najwyżej normy Euro 2 oraz wjazd do Strefy Czystego Transportu.

Mieszkańcy krakowa powinni na stałe być wyłączeni  spod wymogów SCT jednak ich samochody powinny spełniać co najwyżej normę Euro 2 jeśl i nie orginalnie, to dzięki dodatkowym fi ltrom spalin zleconych do montażu podczas przeglądu, jeśli  samochód będzie chciał wjechać 
do SCT. Z poza tego ograniczenia powinny zostać wyłaczone samochody zabytkowe ze specjalnymi żóltymi tablicami rejestracyjnymi.

Takie rozwiązanie świadczy tylko i  wyłacznie o słabości systemu SCT i  pokazuje że projekt SCT jest nastawiony na szkodę mieszkańców którzy będą musieli  
płacić opłatę a nie na poprawę jakości powietrza w Krakowie. To, że mieszkańcy zapłacą i  dalej będą jeździć po SCT samochodami drastycznie szkodzącymi 
jakości powietrza spowoduje jedynie uszczuplenie portfeli  ludzi których już nie stać na zakup nowszego samochodu spełniającego normy emisji  ale 
jednocześnie zniszczy cały sens SCT nastawionej na poprawę jakości powietrza w Krakowie.

Propozycja nowych zasad SCT w Krakowie powinna uwzględnić możliwość wjazdu do SCT każdemu pojazdowi spełniającemu normę Euro 2 niezależnie od 
roku produkcji czy spełniania normy orginalnie czy też po montażu dodatkowych fi ltrów spalin umożliwiających im spełnienie tej normy 
udokumentowane na stacji  diagnostycznej.

############# Wszyscy mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość poruszania się po SCT bezterminowo, do momentu sprzedaży lub zezłomowania auta.
Przy zakupie następnego pojazdu, musieliby zastosować się do wymogów SCT.
W ten sposób po jakimś czasie nastąpi naturalna wymiana samochodów na takie zgodne z wymogami SCT. 

############# W granicach 1 obwodnicy Jest bardzo duży dojazdów które powinny być wyłączone! 
Wszystkie szpitale, wszystkie parkingi P+R i  inne większe, wszystkie galerie
A co jeśl i jedyny dojazd się zatka albo będzie kol izja albo remont??
Przecież wymienione dojazdy nie pomieszczą wszystkich samochodów!
To ewidentnie pokazuje że proponowane granice strefy są za duże, zupełnie nierealne i  nie do przyjęcia! Jak pisałem wcześniej, strefa powinna być w 
granicach 1 obwodnicy!
I nie opowiadajcie że musicie taką strefę wprowadzić bo nigdzie nie ma takich wymagań i  ludzie o tym wiedzą i  wiedzą że nie mówicie prawdy!

Dlaczego w bogatszych Niemczech wymagania są o wiele niższe? Ta propozycja jest zupełnie nie do zaakceptowania.
Niektórzy specjalnie kupil i  ostatnio diesle z Euro 5 a wy je chcecie zablokować?
W takiej sytuacji  należą się ludziom odszkodowania!!
Euro 1 dla benzyny/LPG i  Euro 3 dla diesli  to rozsądne maksimum

Powinno być 10 last dla mieszkańców i 5 lat dla pozostałych osób z województwa małopolskiego.
To nie wasze zachcianki ale prawdziwe vacatio legis powinno mieć miejsce aby ludzie mieli  czas się dostosować!

Ma to sens ale jak ktoś będzie płacił 500 zł miesięcznie skoro to nie stać na nowy samochód? 
Tym bardziej nie będzie w stanie kupić nowszego!
Z drugiej strony dla starych autobusów i ciężarówek opłata będzie taka sama i  będą kopcić jak do tej pory więc wyraźnie widać że nie o ochronę środowiska 
wam chodzi!

To ma sens ale to za mało. Powinna być możliwość przynajmniej dojazdu do pracy, do sklepu i  do kościoła a dla rodziców również do szkoły

############# Tak restrykcyjna strefa nie powinna przekraczać 2 obwodnicy krakowa jeśli  strefa musi uwzględniać większy obszar to powinna być mniej restrykcyjna np euro 5 dla diesli  i  euro 3 dla samochodów benzynowych. Koniecznie musi uwzględniać dojazd do parkingów park and 
ride dla wszystkich pojazdów osobowych i  być może do obszarów stref przemysłowych i  instytucji  użyteczności publicznej i  szpitali  poza centrum

Wszystkie parkingi park and ride, również przyszłe, powinny być uwzględnione, należy uwzględnić wszystkie szpitale i budynki użyteczności publicznej 
poza centrum a do tych w centrum może można by zgłaszać chęć dojazdu aby uniknąć opłaty. W obecnej wersji  ustawy wielu mieszkańców okolicznych 
miejscowości którzy dojeżdżają do pracy w Krakowie jest dyskryminowanych. Należy też strefy wprowadzać stopniowo. Obecna ustawa jest drastyczna 
dla osób mniej zamożnych

W większości miast w europie w których występują strefy czystego transportu wprowadzono je mniej restrykcyjnie i  na mniejsze obszary. Uważam że 
euro 4 dla samochodów osobowych z zapłonem samoczynnym jest wystarczającym ograniczeniem a dla samochodów osobowych z zapłonem iskrowym 
wystarczy euro 3. Po roku czy 2 można by przejść na euro 5 dla diesli  i  euro 4 dla benzynowych. Po kolejnym okresie 2 może 3 lat można by wprowadzić 
docelowe restrykcje. W ten sposób nie będzie to zbyt uciążliwe.

Należy pamiętać też o osobach pracujących w Krakowie a mieszkających poza nim, często samochody stanowią jedyny środek transportu dla ludzi mieszkających w gminach ościennych, należy potraktować ich tak samo jak mieszkańców krakowa. Można by wprowadzić więcej 
okresów przejściowych ze wzrastającymi restrykcjami co 2 /3 lata np euro 3-> euro 4 -> euro 5 -> euro 6. Takie rozwiązanie jest bardziej uczciwe i  pozwala uniknąć kosztów nagłej utraty wartości pojazdów nie spełniających norm

To dobre rozwiązanie, nawet do centrum Londynu można wjechać za opłatą, Opłata powinna uwzględniać czas przejazdu a nie parkowania Osoby z poza krakowa a pracujące w Krakowie również powinni być uwzględnieni

############# Od 2030 dopuszczać auta z si lnikiem Diesel'a Euro 6 (bez poziomowania). Euro 6 jest standardem dość technologicznym i ekologicznym, tzn nie generuje 
aż tak duzo zanieczyszczeń. Rok auta - powinno zostać usunięte. Liczy się ekologia czy rok produkcji? Jesli  auto spelnia normy Euro6, dlaczego takie 
autko nie wpuszczać do miasta? 

Nie ważne jesteś mieszkańcem czy nie jesteś. Spełniasz np normę EURO6 diesla - możesz jechać. Przecież miasto zarabia np na turystach nieporuszających się swoim własnym pojazdem. Tak, ale tylko w godzinach szczytowych natężenia ruchu. np z 8-10, 15-18. lub tylko w nocy.

############# Moja propozycja granic strefy to obszar ścisłego centrum np. okolice plant, strefa wewnątrz ulicy Dietla, alei trzech wieszczów itp, ale nie całe miasto To za mało miejsc. Jeśli  strefa objęłaby cały Kraków (co w moim mniemaniu jest absolutnie niedopuszczalne) to miejsca do których powinien być 
zapewniony dojazd to wszystkie parkingi p+r po każdej zewnętrznej stronie miasta oraz zewnętrzne stacje kolejowe, pod warunkiem że byłoby tam 
dostatecznie dużo miejsc do zaparkowania

Moja propozycja to euro3 dla benzyny i  euro5 dla diesla. Takie wymogi widniały w poprzednim projekcie ustawy i  część osób z myślą o nich już zakupiła 
nowe samochody, które teraz w perspektywie niedługo czasu będą bezwartościowe

Uważam, że mieszkańcy którzy mają samochód od dłuższego czasu nie powinny być zmuszani do jego zmiany, bo to nastąpi naturalnie, u jednych w ciągu 5 lat u innych w ciągu 7 a u innych w ciągu na przykład dwóch lat, natomiast jeśl i ktoś po wprowadzeniu strefy czystego 
transportu będzie zmieniać samochód, to wtedy powinien być zobowiązany aby zakupić taki który spełnia odpowiednie wymogi

Rozwiązanie ma sens, pod warunkiem zmniejszenia stawki miesięcznej. Godzinowa i  dzienna jest w porządku, natomiast 500 zł miesięcznie dla osoby, której 
nie stać na wymianę samochodu, to wyrok aby i  tak do strefy nie wjechać, także to jest wykluczenie

############# Nie zgadzam się z nową propozycja. Według mnie jest to fikcja. Nie chodzi o ochronę zdrowia i  środowiska tylko o ideologię Wyłączenia nie będą potrzebne Każdy ma konstytucyjne prawo do wolności. Rynek aut używanych jest bardzo rozbudowany w związku z tym każdy może zakupić auto na jakie go stać. 
Niestety komunikacja miejska w Krakowie wcale nie jest na takim dobrym poziomie jak próbuję się przedstawiać w związku z czym auto jest niezbędne 
do poruszania sie po mieście nie mówiąc  o przemieszczaniu się po kraju 

Podobnie jak w pytaniu poprzednim każdy mieszkaniec powinien mieć możliwość poruszania sie pojazdem bez ograniczeń czasowych. Auto powinno spełniać wymogi przeglądu technicznego. Jeżeli  zaliczy przegląd wtedy bez ograniczeń powinno się poruszać Jestem przeciwny kolejnym już opłatom. Same składki w paliwie, opłaty za  użytkowanie dróg itp. sa wystarczająco wysokie. Poza tym jeżeli  chodzi o ekologię to 
jeżeli  zapłacimy za wjazd do strefy to spaliny przez to nie staną się czystsze

############# Jestem przeciwny tworzeniu w Krakowie SCT na obszarze całego miasta. Strefa jak sama nazwa wskazuje jest wydzielonym obszarem z pewnego terytorium. W związku z tym uważam,że strefa nie powinna być większa niż obszar pierwszej obwodnicy Tak jak w pytaniu pierwszym strefa nie powinna obejmować dalej niż pierwsza obwodnica Pojazd spalinowy zwłaszcza benzynowy z normą niższa ( euro 1,2) odpowiednio serwisowany nie stanowi zagrożenia. Si lniki  były prostszej konstrukcji  i  
zdecydowanie trwalsze w przeciwieństwie do obecnych motorów, które są bardzo obciążone a serwis jest nie porównywalnie droższy. W mojej opini 
auta niesprawne również pod kątem spalin powinny być odsiewane na corocznych badaniach technicznych 

Mieszkańcy Krakowa nie pownni mieć w żaden sposób ograniczonej możliwości poruszania się nawet z karencja 5 letnią. Każdy powinien mieć możliwość wyboru dla siebie najlepszego środka lokomocji. Jeżeli  miastu zależy na środowisku niech zadba o odpowiednią 
komunikację miejską bo obecna siatka połączeń w przede wszystkim czas podróży jest kompletnie nie atrakcyjny. Jeśli  przejazd 10 km w szczycie autem zajmuje 28 minut a autobusem 40 ( ciąg powstańców śląskich -nowohucka-stella) to odpowiedź jest prosta 

Jeżeli  zakładamy , że chodzi o środowisko to po opłaceniu wjazdu spaliny nie staną się czystsze. Osobiście nie uważam, aby chodziło tylko o emisję spalin. 
Kolejna opłata jest zbędna a do miasta nie powinien zostać ograniczony wjazd 

Jeżeli  zakładamy strefę w ramach pierwszej obwodnicy to do obecnych wykluczeń dołożyłbym zniesienie dla seniorów po 60 roku posiadających pojazd 

############# Pojazdom niespełniającym wymagań SCT powinien zostać zapewniony dojazd do wszystkich parkingów Park & Ride w mieście Należy zapewnić wszystkim, także mieszkańcom innych miejscowości, dojazd do szpitali  lub innych placówek ochrony zdrowia, w wyjątkowych 
sytuacjach. W tych przypadkach wjazd do strefy powinien być darmowy kilka razy w roku.
Osoby, które potrzebują dojazdu do szpitali/placówek medycznych w związku z długotrwałym leczeniem (np. naświetlania, dializy), powinny mieć 
możliwość nieograniczonego dojazdu do miejsc, w których zabiegi są wykonywane.

Przesunięcie daty wejścia w życie pierwszego etapu SCT z 1 l ipca 2025 na 1 stycznia 2026 - obecnie trwają dopiero konsultacje, zanim uchwała wejdzie 
w życie, ten czas będzie za krótki. Uważam też, że na początku powinniśmy zakazać wjazdu niższym normom (także dla mieszkańców innych 
miejscowości). a dopiero od 2028 proponowane Euro 4 (benzyna) i  Euro (Diesel). Od 1 stycznia 2026 (moja propozycja rozpoczęcia działania SCT) normy 
te powinny być niższe. 

Uważam, że czas ten powinien być skrócony do 2028 roku. 2030 jest zbyt odległy i  zbyt długo auta Krakowian będą truć. Jest to w porządku z wyjątkiem propozycji  dot szpitali  opisanych wyżej. Mieszkańcy Krakowa w wieku siedemdziesięciu i  więcej lat powinni mieć możliwość używania swojego samochodu bez względu na jego normy.

############# Tak należy ja zmodyfikować - zmniejszyć- ograniczyć do niezbędnego minimum np 1 obwodnicy Krakowa. Podstawa: Roczna ocena jakości powietrza w województwie małopolskim. Raport wojewódzki za rok 2023 - Generalny inspektorat ochrony środowiska.  Raport pod 
l inkiem: https://powietrze.gios.gov.pl/pjp/documents/download/114170    strona 57  - tabela 7.5 . Powierzchnia obszaru przekroczenia poziomu dopuszczalnego NO2 wynosi 0,2 km kwadratowego - proszę o zapoznanie się z raportem.

Jak wyżej - badania Generalnego Inspektoratu ochrony Środowiska mówią same za siebie. Proponowany obszar SCT należy  ograniczyć do niezbędnego 
minimum np 1 obwodnicy Krakowa. Podstawa: Roczna ocena jakości powietrza w województwie małopolskim. Raport wojewódzki za rok 2023 - Generalny 
inspektorat ochrony środowiska.  Raport pod l inkiem: https://powietrze.gios.gov.pl/pjp/documents/download/114170    strona 57  - tabela 7.5 . 
Powierzchnia obszaru przekroczenia poziomu dopuszczalnego NO2 wynosi 0,2 km kwadratowego - proszę o zapoznanie się z raportem.

W niemczech wprowadzono 57 stref czystego transportu. 21 stref zakończyło swoją działalność z powodu poprawy jakości powietrza, Źródło: 
https://gis.uba.de/website/umweltzonen#uwz   Strefy zakończyły działalność w skutek naturalnej wymiany floty samochodowej poruszającej się w 
obszarze strefy i  jej okolicach co pociągnęło za sobą poprawę jakości powietrza. Wprowadzane strefy miały ograniczenia EURO 4 - to wystarczyło. 
Wymagania EURO 6 czy późniejsze EURO 6dt są zbyt wysokie. EURO 6 i  EURO 6dT to takie same l imity emisji tlenków azotu tylko inny sposób pomiarów 
do homologacji . Auta spełniające normę EURO 6dT pomimo że mogą mieć taką samą emisję jak z normą EURO 6 muszą być o 5 lat młodsze,

Uważam że wyłączenie powinno być dożywotnie dla mieszkańców. Oceniam, źle ponieważ zaproponowane stawki są stawkami maksymalnymi. Koszty usług drastycznie wzrosną jeśli  przedsiębiorcy spoza Krakowa będą musieli 
płacić za wjazd do SCT lub będą zmuszeni do wymiany floty samochodowej. Usługi i  ciężki transport to przede wszystkim auta z silnikami diesla. Koszty jakie 
poniosą przerzucą na konsumentów

Uważam, że te wyjątki nie mają większego sensu. Auta zabytkowe powinny być wyłączone bezwarunkowo - stanowią promil pojazdów poruszających się 
na codzień po drogach Krakowa. Pojazdy osób po 65 roku życia także powinny zostać wyłączone z zasad SCT

############# Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Do projektu nie załączono żadnego uzasadnienia granic strefy, ani wyników badań naukowych, wykazujących, że na tym obszarze znacząco są przekroczone normy jakości powietrza i  przekroczenie jest skutkiem zanieczyszczeń pochodzących z transportu. 

Jeżeli  jednak strefa musiałaby istnieć, to powinna być jak najmniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości rzędu 0,2 km kw. Przekroczenie średniorocznej normy dwutlenku azotu nastąpiło tylko na obszarze o takiej powierzchni, co stwierdzono w ocenie jakości 
powietrza Głównego Inspektora Ochrony Środowiska (za rok 2023). Należy przypomnieć, że to właśnie przekroczenie tej normy ma być ustawową przesłanką wprowadzenia strefy.

Obecny projekt przewiduje strefę o powierzchni ponad 250 km kw.! To ponad 3/4 powierzchni Krakowa! Wielkość i  granice strefy w ogóle nie są powiązane z występowaniem zanieczyszczeń, a w szczególności z przekroczeniem normy NO2. Dla porównania tylko dodam, że w 
Warszawie - gdzie JEST METRO - powierzchnia strefy to tylko ok. 7% powierzchni miasta. 

Jednocześnie uważam, że nawet przy niewielkiej strefie, spod obowiązków ustanowionych na jej obszarze powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i  okolic.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Uważam, że przedstawiony kształt granic nie jest dobrą propozycją. Wszystkie szpitale, urzędy, szkoły, ośrodki dla seniorów, ośrodki zdrowia i  parkingi 
Park and Ride powinny być dostępne każdym autem dopuszczonym do ruchu, niezależnie do jego normy EURO.

Jeżeli  strefa musiałaby istnieć, to powinna być o wiele mniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw. (co wynika z Oceny 
jakości powietrza GIOŚ za rok 2023). Wtedy nie byłoby konieczności wprowadzania „wcięć” do obszaru strefy obejmujących pojedyncze ulice, aby dostać 
się do kluczowych miejsc dla mieszkańców miasta i  okol ic. Jednocześnie warto zauważyć, że takie „wcięcia” są niefunkcjonalne. Nie przewidziano bowiem, 
że dana ul ica nieobjęta strefą może być remontowana, albo czasowo wyłączona z ruchu wskutek innych zdarzeń. Nie ma w takim wypadku możliwości 
objazdu i  dotarcia do określonego miejsca drogą alternatywną (np. w przypadku al. 29 l istopada – do Park and Ride na Górce Narodowej). W razie 
remontu albo ten dojazd byłby niemożliwy.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie.
 
Niezależnie od uwarunkowań prawnych (ograniczenie prawa własności i  swobody przemieszczania się) oraz społecznych (wykluczenie komunikacyjne 
osób mniej zamożnych), wymogi dotyczące norm Euro i  roczników przewidziane w uchwale są nieadekwatne w kontekście celu uchwały. 

Minimalny rok produkcji  i  minimalna norma emisji Euro nie są wymogami adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.

W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe 
– norma do 100ppm), który jest powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez si lnik.

Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji  fabrycznej. Jest tak ponieważ w 
latach, gdy zostały wyprodukowane obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT 
obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie 
wjedzie legalnie.

Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską 
normę Euro, ale w Polsce zostanie zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz 
rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami 
sprowadzonymi z USA.

W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i  na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z 
si lnikami diesla posiadające układy recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w 
niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z si lnikami diesla 
spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z 
nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji  spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z silnikami 
diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych 
Niemieckich miastach, gdzie pomimo dużej l iczby użytkowanych samochodów z si lnikami diesla starszej konstrukcji  l imity NO2 nie są przekraczane.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Jeżeli  musiałaby jednak istnieć z powodów ustawowych, to wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także przedsiębiorców (niezależnie od formy prowadzenia działalności), którzy 
 mają siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie 

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego 
do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i  
konfliktów społecznych.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także 
przedsiębiorców, którzy mają siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie.

Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących 
opodatkowania czy zameldowania.

Prawo powinno być sprawiedliwe i  równe dla wszystkich. Tak stanowi KONSTYTUCJA . 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę przemieszczania 
się i  korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie szlaków komunikacji. 
Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco ograniczają prawo 
własności, swobodę przemieszczania się i  możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych biznesów).

Emisja z transportu to niewielki  ułamek emisji  szkodliwych substancji . Więcej zanieczyszczeń emitują startujące i  lądujące samoloty.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

############# Wszystkie P+R (wraz z najkrótszym dojazdem do nich z autostrady) których i lość powinna się zwiększać Nie zapisano kto i  jak będzie to egzekwował. Jakaś obecna instytucja czy zostanie do tego powołana zupełnie nowa jednostka. Na pewno trzeba uwzględnić osoby niepełnosprawne. Jednocześnie uważając aby nagle krakowianie nie stali  się  hurtem inwalidami. Pojazdy dla osób z 
niepełnosprawnością zamieszkałych w Krakowie powinny być dostępne abonamentowo z opcją przedłużania co rok. W ten sposób ich flota zawsze 
spełniałaby wymogi. Flota powinna być finansowana z budżetu miasta oraz państwa.

############# Dlaczego nie ma równego traktowania tylko społeczeństwo będzie dzielone na miasto i  wieś? Że wsi  nie mogą wjechać do miasta ale miasto na wieś już będzie mogło jechać stary samochodem. Samochodem powinno się dojechać  do punktu gdzie będzie zapewniona dobra komunikacja. Niestety ale nawet l inie kolejowe nie są dostosowane to 
większej i lości pasażerów w godzinach szczytu tylko ludzie stoją tam jak sardynki w puszcze poukładane.

Na podstawie kmdokumentu że stacji  kontroli  pojazdu że samochód spełnia wymagania . Niera jest tak że ja mająca stary samochód mniej emituje 
spalin niż nowe samochody które mają wycięte katalizatory 

Dlaczego nie ma równego traktowania tylko społeczeństwo będzie dzielone na miasto i  wieś? Że wsi  nie mogą wjechać do miasta ale miasto na wieś już będzie mogło jechać stary samochodem. W dobie inflacji  kogo będzie stać na opłaty???? A poza tym dlaczego ja mieszkająca poza Krakowem mam opłacić opłatę a z Krakowa już nie pomimo że ma taki 
sam samochód??

############# maksymalnie II obwodnica miasta plus budowa parkingów miejskich !!! BZDURA !!!
maksymalnie II obwodnica miasta plus budowa parkingów miejskich !!!

nie przynioslo to zadnych efektów w miastach takich jak Mannheim i Heidelberg w Niemczech.
Na własne oczy widziałem

nie przynioslo to zadnych efektów w miastach takich jak Mannheim i Heidelberg w Niemczech.
Na własne oczy widziałem

STC i  ew maksymalnie II obwodnica miasta plus budowa parkingów miejskich !!! lepsze polaczenia pociagów, dlaczego nie ma nic bezposrodnio z Batowic do KR Płaszów??
wymienic kopciuchy na piece z fi ltrami plus pozwolic palic drewnem opałowym!!
Skoro spalarnia śmieci działa bo ma fi ltry to gdzie jest problem dla zwykłych obywateli???
STC to jedna wielka BZDURA !!!

############# Tak restrykcyjna strefa nie powinna przekraczać 2 obwodnicy krakowa jeśli  strefa musi uwzględniać większy obszar to powinna być mniej restrykcyjna np euro 5 dla diesli  i  euro 3 dla samochodów benzynowych. Koniecznie musi uwzględniać dojazd do parkingów park and 
ride dla wszystkich pojazdów osobowych i  być może do obszarów stref przemysłowych

Należy pamiętać o osobach pracujących w Krakowie a mieszkających poza nim, często samochody stanowią jedyny środek transportu dla ludzi 
mieszkających w gminach ościennych, należy potraktować ich tak samo jak mieszkańców krakowa. Można by wprowadzić więcej okresów przejściowych 
ze wzrastającymi restrykcjami co 2 /3 lata np euro 3-> euro 4 -> euro 5 -> euro 6. Takie rozwiązanie jest bardziej uczciwe i  pozwala uniknąć kosztów 
nagłej utraty wartości pojazdów nie spełniających norm

Osoby z poza krakowa a pracujące w Krakowie również powinni  być uwzględnieni

############# Ograniczenie do 1 obwodnicy Standard euro 3 to max dla benzyny a euro 4 dla ropy Jeśli  nie stać miasta na dofinansowanie wymiany aut na spełniające normy niech ich nie wprowadza. Inaczej jest to dyskryminacja ze względu na ubóstwo i  odbieranie sposobu zarobku dla ludzi którzy nie mają jak inaczej zarobić albo dojechać do pracy. Szukanie frajerów do zapchania pustek w kasie miasta. W ciągu 5 lat sytuacja się diametralnie nie zmieni problem tylko urośnie. Jeśli  kogoś nie stać na wymianę auta dziś nie będzie go stać za 5 lat. 
Wprowadzenie strefy jest wymierzone w ukaranie ludzi których nie stać na auta za 30k PLN  czyli  skazywanie biedaka za to że jest biedny. Chore i  
poronione zamiast rozwiązać problem tworzycie 3 nowe.

############# Jestem mieszkańcem Krakowa a ściślej Nowej Huty od blisko 50 lat. Przeżyłem działalność huty w pełnej mocy jej pracy. Zanieczyszczenie, które produkowała przez ten czas było nie porównywalnie większe od tego, które jest obecnie.  Doskonale wiadomo,że wcale nie chodzi o 
zanieczyszczenie powietrza przez auta tylko o ideologię. Jeżeli mówimy o ekologi to jaki sens ma produkcja auta elektrycznego, którego komponenty są trudniejsze w utylizacji  niż pojazdu spalinowego nie mówiąc już o ilości energii  i  surowców, które są potrzebne do produkcji  
takiego pojazdu. Zdecydowanie sprzeciwiam się SCT w Krakowie. Każdy powinien mieć wolny wybór tego jakim środkiem lokomocji  chce się poruszać . Miasto niech zrobi co może aby komunikacja miejska była atrakcyjnym środkiem 

Podtrzymuje zdanie o braku konieczności tworzenia SCT  na obszarze całego miasta. W związku z tym nie mam dodatkowych pozycji,które mogę wskazać Pojazd wyprodukowany z silnikiem spalinowym z niższą normą spalin jeżeli  jest odpowiednio serwisowany nie stanowi większego zagrożenia od 
pojazdu z ostrzejsza normą. Si lniki współczesne są zdecydowanie bardziej obciążone przez co ich żywotność i  sprawność zdecydowanie się obniża a 
koszty naprawy są nieporównywalnie większe.

Mieszkańcy miasta jak i  przyjezdni nie powinni mieć ograniczonego dostępu do poruszania się po mieście jak i kraju. Jest to konstytucyjne prawo. Karencja 5 letnia nic w tym temacie nie zmienia. Jeżeli  ograniczamy możliwość wjazdu pojazdom ze względu na emisje spalin to opłata nie sprawi ,że spaliny będą czystsze. Podtrzymuję zdanie na temat braku 
zasadności tworzenia strefy na obszarze całego miasta.

Brakuje wyłączenia dla seniorów powyżej 60 roku życia. Uważam,że osoby przechodzące na emeryturę ale nie łapiące się jeszcze na darmową 
komunikację miejską powinny zachować prawo do przemieszczania się pojazdem do momentu brak zdolności kierowania pojazdem.

############# Najważniejsze wydaje się aby przy wjazdach do SCT były parkingi na których ludzie z poza strefy mogli by zostawić swoje pojazdy. Równie ważna jest dostępność l ini i miejskich, postojów taxi, czy rowerów na takich parkingach.

Nie powinna być zbyt duża, powinna obejmować największe arterie, gdzie może realnie wpłynąć na poprawę mieszkańców pobliskich budynków.

Uważam, że dojazd do każdej placówki medycznej powinien być wolny. Pytanie skąd dojechać do Prokocimia? Z Wieliczki czy przez cały Kraków z 
Zielonek? Może warto z Zielonek nie jechać do szpitala w Prokocimiu tylko dlatego, że tam można za darmo a do Szpitala Jana Pawła II na Białym Prądniku 
trzeba zapłacić?

Najważniejsze aby kontrolować zmiany i  realne efekty wprowadzanych zmian. Należy wykonywać dokładne badania zanieczyszczeń wraz z etapowym 
wprowadzaniem strefy. 

Norma Euro 5 od 2030 roku dla diesel wydaje się być rozsądna.
Mając jednak na uwadze, że to właśnie silniki  diesel wychodzą w badaniach jako najbardziej trujące dla ludzi i  zwierząt. 
https://magazynbiomasa.pl/diesel-a-srodowisko-zgubny-wplyw-silnikow-diesla-na-jakosc-powietrza/
Z badań wynika, że si lnik diesel nawet z normą Euro 5 jest bardziej szkodliwy niż odpowiednik benzynowy z normą Eruo1 lub nawet bez. Ze statystyki 
wynika, że 33% samochodów z si lnikiem diesel, nawet gdyby miało normę Euro 5 odpowiada za ponad 80 % zanieczyszczeń w stosunku do pozostałych 
samochodów benzynowych, nawet z normą Euro1 lub bez.

Dlatego pojazdy z si lnikiem spalinowym można zostawić całkowici w spokoju. Ewentualnie wyeliminować auta bez norm. Już 30 letnie auta jeśl i  jeszcze 
jeżdżą to stanowią już wartość historyczną. Szkoda eliminować takie auta z historycznego miasta!

Jeśli  już konieczne jest wprowadzenie norm nie powinien bezwzględnie decydować rok produkcji  ani związana z nim przypisana norma emisji  spalin. 
Każdy samochód powinien móc przejść kontrolę na stacji  diagnostycznej która pozwoli  ustalić realną normę emisji . Można przecież zamontować lepszy 
katalizator w starszym aucie i  spełnić nim nowsze normy. Może być też taka sytuacja, że jakieś oszczędne starsze auto spełni realnie wyższą normę 
emisji  niż producent przewidział w chwili produkcji .

Moim zdaniem co najmniej 10-15 lat powinno być. Uchwała i  tak bardzo utrudnia zakup auta, i  daje ryzyko dużej straty. Obecnie nie wiadomo jaki pojazd kupić, żeby można było się bezproblemowo po strefie poruszać gdy wejdzie. Przecież kupiony obecnie pojazd nawet 20-30 
letni może kosztować nawet kilkaset tysięcy złotych. Jeśli  ktoś kupił taki pojazd po wprowadzeniu SCT będzie musiał go sprzedać po zaniżonych wartościach bo nikt takich pojazdów już nie będzie chciał. Trzeba dać ludziom czas na działanie.

Tutaj pojawia się pytanie o równouprawnienie i  sens SCT. Albo ma być to SCT albo abonament za wjazd do Krakowa. Zapłacę i  mogę wjechać starych 
kopciuchem? Jak nie wiadomo o co chodzi...

Kolejna sprawa to co w sytuacji  gdy mieszkańcy już nie będą mogli  jeździć swoimi samochodami po Krakowie, (zostawią pewnie też sporo wraków na ul icy) 
natomiast osoby z poza SCT będą mogły wjechać za opłatą? Jeśli  tak to taka sama opłata powinna być dla Krakowian możliwa. Inaczej będą oni gorzej 
traktowani niż przyjezdni.

Przede wszystkim powinny być całkowicie zwolnione z opłat i  uwarunkowań czasowych pojazdy historyczne/zabytkowe. Szczególnie te posiadające już 
jakąkolwiek normę Euro. 
Historyczne miasto dla historycznych pojazdów powinno być otworem. 

Na równym miejscu należy mieć Kampery. Takie samochody nie jeżdżą po drogach na co dzień. Wymuszenie wysokich norm dla auta którym się jedzie 2 
razy do roku na wakacje wydaje się bezcelowe. 

Kolejną sprawą jest weryfikacja Kamperów, Samochód wypisany w dowodzie jako specjalny lub kamper ma wiele obostrzeń prawnych, jak np max. 
rozwijana prędkość, l iczba miejsc, itd. Tymczasem nie brakuje prawdziwych kamperów w oryginalnej firmowej zabudowie zarejestrowanych jako pojazdy 
osobowe. One bają być nie uznawane, dlaczego?

Uważam zatem, że pojazdy w oryginalnej zabudowie typu kamper powinny być zwolnione z opłat. Mogły by być też pojazdy przerobione w sposób 
widoczny i  trwały, w tym wypadku pewnie można by było doprecyzować żeby organy nie miały problemu z identyfikacją celu.

############# Żadnej strefy, w ostateczności ścisłe centrum Jak w 1 pytaniu Żadnych ograniczeń dla mieszkańców płacących podatki w Krakowie Żadnych ograniczeń dla mieszkańców płacących podatki w Krakowie Za drogo Bez ograniczeń dla aut mieszkańców płacących tu podatki
############# Strefa powinna być tylko do II obwodnicy Krakowa.  Powinien być dojazd do wszystkich już istniejących i  przyszłych P&R w Krakowie dla wszystkich samochodów osobowych. Powinna być możliwość dojzdu każdym samochodem osobowym do wszystkich szpitali  i  instytucji użyteczności publicznej poza ścisłym centrum jak np. 

szpital przy ul . Skarbowej
W większości miast w europie w których występują strefy czystego transportu wprowadzono je mniej restrykcyjnie i  na mniejsze obszary. Uważam że 
euro 4 dla samochodów osobowych z zapłonem samoczynnym jest wystarczającym ograniczeniem a dla samochodów osobowych z zapłonem iskrowym 
wystarczy euro 3. Po roku czy 2 można by przejść na euro 5 dla diesli  i  euro 4 dla benzynowych. Po kolejnym okresie 2 może 3 lat można by wprowadzić 
docelowe restrykcje. W ten sposób nie będzie to zbyt uciążliwe.

Należy pamiętać też o osobach pracujących w Krakowie a mieszkających poza nim, często samochody stanowią jedyny środek transportu dla ludzi mieszkających w gminach ościennych, należy potraktować ich tak samo jak mieszkańców krakowa. Można by wprowadzić więcej 
okresów przejściowych ze wzrastającymi restrykcjami co 2 /3 lata np euro 3-> euro 4 -> euro 5 -> euro 6. Takie rozwiązanie jest bardziej uczciwe i  pozwala uniknąć kosztów nagłej utraty wartości pojazdów nie spełniających norm

To dobre rozwiązanie, nawet do centrum Londynu można wjechać za opłatą, Opłata powinna uwzględniać czas przejazdu a nie parkowania Osoby z poza krakowa a pracujące w Krakowie również powinny być uwzględnione

############# Tak restrykcyjna strefa nie powinna przekraczać 2 obwodnicy krakowa jeśli  strefa musi uwzględniać większy obszar to powinna być mniej restrykcyjna np euro 5 dla diesli  i  euro 3 dla samochodów benzynowych. Koniecznie musi uwzględniać dojazd do parkingów park and 
ride dla wszystkich pojazdów osobowych i  być może do obszarów stref przemysłowych i  instytucji  użyteczności publicznej i  szpitali  poza centrum 

Wszystkie parkingi park and ride, również przyszłe, powinny być uwzględnione, należy uwzględnić wszystkie szpitale i budynki użyteczności publicznej 
poza centrum a do tych w centrum może można by zgłaszać chęć dojazdu aby uniknąć opłaty. W obecnej wersji  ustawy wielu mieszkańców okolicznych 
miejscowości którzy dojeżdżają do pracy w Krakowie jest dyskryminowanych. Należy też strefy wprowadzać stopniowo. Obecna ustawa jest drastyczna 
dla osób mniej zamożnych 

W większości miast w europie w których występują strefy czystego transportu wprowadzono je mniej restrykcyjnie i  na mniejsze obszary. Uważam że 
euro 4 dla samochodów osobowych z zapłonem samoczynnym jest wystarczającym ograniczeniem a dla samochodów osobowych z zapłonem iskrowym 
wystarczy euro 3. Po roku czy 2 można by przejść na euro 5 dla diesli  i  euro 4 dla benzynowych. Po kolejnym okresie 2 może 3 lat można by wprowadzić 
docelowe restrykcje. W ten sposób nie będzie to zbyt uciążliwe. 

Należy pamiętać też o osobach pracujących w Krakowie a mieszkających poza nim, często samochody stanowią jedyny środek transportu dla ludzi mieszkających w gminach ościennych, należy potraktować ich tak samo jak mieszkańców krakowa. Można by wprowadzić więcej 
okresów przejściowych ze wzrastającymi restrykcjami co 2 /3 lata np euro 3-> euro 4 -> euro 5 -> euro 6. Takie rozwiązanie jest bardziej uczciwe i  pozwala uniknąć kosztów nagłej utraty wartości pojazdów nie spełniających norm

To dobre rozwiązanie, nawet do centrum Londynu można wjechać za opłatą, Opłata powinna uwzględniać czas przejazdu a nie parkowania Osoby z poza krakowa a pracujące w Krakowie również powinni być uwzględnieni 

############# Sklepy wielkopowierzchniowe poza centrum Krakowa (np. Bonarka, M1) szpitale (Narutowicz, Rydygier, Żeromski) W krótkich słowach: skandal, że proponowane jest podniesienie w ostatniej chwili  wymogów odnośnie pojazdów (benzyna/LPG na EURO4, diesel na 
EURO6). Ludzie na podstawie wcześniejszych projektów (zatwierdzonych!!!) dokonywali  decyzji czy kupić jakieś auto czy nie. Mam nadzieję, że ktoś 
dojdzie do wniosku by pozwać cywilnie osobę, która to zatwierdziła.

Jak wyżej. Zmieniane (podwyższane) są wymogi, a wyłączenie dotyczy tylko mieszkańców Krakowa choć mieszkańcy okolic tak samo potrzebują się dostać do miasta (choćby do P&R), a tu zapadła decyzja by po pierwsze zmienić zasady w ostatniej chwili , po drugie zdjąć okres 
przejściowy dla pojazdów zarejestrowanych przed bodajże 2023 rokiem oraz zrobić wyłączenie, ale tylko dla mieszkańców Krakowa pomijając ościenne gminy.

Skok na kasę. Gminy ościenne



############# Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Do projektu nie załączono żadnego uzasadnienia granic strefy, ani wyników badań naukowych, wykazujących, że na tym obszarze znacząco są przekroczone normy jakości powietrza i  przekroczenie jest skutkiem zanieczyszczeń pochodzących z transportu. 

Jeżeli  jednak strefa musiałaby istnieć, to powinna być jak najmniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości rzędu 0,2 km kw. Przekroczenie średniorocznej normy dwutlenku azotu nastąpiło TYLKO na obszarze o takiej powierzchni, co stwierdzono w ocenie jakości 
powietrza Głównego Inspektora Ochrony Środowiska (za rok 2023). Należy przypomnieć, że to właśnie przekroczenie tej normy ma być ustawową przesłanką wprowadzenia strefy.

Obecny projekt przewiduje strefę o powierzchni ponad 250 km kw.! To ponad 75% powierzchni Krakowa! Wielkość i  granice strefy w ogóle nie są powiązane z występowaniem zanieczyszczeń, a w szczególności z przekroczeniem normy NO2. Dla porównania tylko dodam, że w 
Warszawie powierzchnia strefy to ok. 7% powierzchni miasta,  czyli  ponad 10 razy mniej. A Warszawa ma metro.

Jednocześnie, uważam, że nawet przy niewielkiej strefie, spod obowiązków ustanowionych na jej obszarze powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i  okolic.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Uważam, że przedstawiony kształt granic nie jest dobrą propozycją. Wszystkie szpitale, urzędy, szkoły, ośrodki dla seniorów, ośrodki zdrowia i  parkingi 
Park and Ride powinny być dostępne każdym autem dopuszczonym do ruchu, niezależnie do jego poziomu emisji  zanieczyszczeń.

Jeżeli  strefa musiałaby istnieć, to powinna być o wiele mniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw. (co wynika z Oceny 
jakości powietrza GIOŚ za rok 2023). Wtedy nie byłoby konieczności wprowadzania „wcięć” do obszaru strefy obejmujących pojedyncze ulice, aby dostać 
się do kluczowych miejsc dla mieszkańców miasta i  okol ic. Jednocześnie warto zauważyć, że takie „wcięcia” są niefunkcjonalne. Nie przewidziano bowiem, 
że dana ul ica nieobjęta strefą może być remontowana, albo czasowo wyłączona z ruchu wskutek innych zdarzeń. Nie ma w takim wypadku możliwości 
objazdu i  dotarcia do określonego miejsca drogą alternatywną (np. w przypadku al. 29 l istopada – do Park and Ride na Górce Narodowej). W razie 
remontu albo ten dojazd byłby niemożliwy,

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie.
 
Niezależnie od uwarunkowań prawnych (ograniczenie prawa własności i  swobody przemieszczania się) oraz społecznych (wykluczenie komunikacyjne 
osób mniej zamożnych), wymogi dotyczące norm Euro i  roczników przewidziane w uchwale są nieadekwatne w kontekście celu uchwały. 

Minimalny rok produkcji  i  minimalna norma emisji Euro nie są wymogami adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.

W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe 
– norma do 100ppm), który jest powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez si lnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów 
ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli  obniżyć tarcie. Taki efekt uzyskali  poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość 
szybko ulegają zużyciu i  nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna 
blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została pozbawiona parametru HC. 

Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji  fabrycznej. Jest tak ponieważ w 
latach, gdy zostały wyprodukowane obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT 
obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie 
wjedzie legalnie.

Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską 
normę Euro, ale w Polsce zostanie zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz 
rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami 
sprowadzonymi z USA.

W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i  na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z 
si lnikami diesla posiadające układy recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w 
niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z si lnikami diesla 
spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z 
nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji  spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z silnikami 

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Jeżeli  musiałaby jednak istnieć, to wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także przedsiębiorców (niezależnie od formy prowadzenia działalności), którzy mają siedzibę lub 
prowadzą działalność w Krakowie

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego 
do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i  
konfliktów społecznych.

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

KONSTYTUCJA  KONSTYTUCJA  KONSTYTUCJA 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także 
przedsiębiorców, którzy mają siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie.

Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących 
opodatkowania czy zameldowania.

Prawo powinno być sprawiedliwe i  równe dla wszystkich. Tak stanowi KONSTYTUCJA . 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę przemieszczania 
się i  korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie szlaków komunikacji. 
Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco ograniczają prawo 
własności, swobodę przemieszczania się i  możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych biznesów).

Emisja z transportu to niewielki  ułamek emisji  szkodliwych substancji . Więcej zanieczyszczeń emitują startujące i  lądujące samoloty.

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne.

############# Strefa to zło i  sposób na ograniczanie swobód ludzi którzy już mają ciężko, W jaki sposób będzie to sprawdzane ? I jak sobie to jaśniepanujący wyobrażacie ? Jak starsze małżeństwo mające problemy z poruszaniem się, ma się np 
dostać ze Skały czy Myślenic do szpitala DIETLA na ulicy Karmelickiej czy do przychodni  przy Kopernika ? Żeby dojechać w takie miejsca trzeba przejechać 
z każdej strony patrząc przez pół miasta. Jak to będzie sprawdzane ? 

Co mają zrobić osoby które pracują na obszarze objętym strefą ale mieszkające poza Krakowem ? Planujemy razem z partnerką wyprowadzić się w ciągu kilku lat do gminy Wieliczka gdzie chcemy zbudować dom - ale w okolicy nie ma dogodnych rozwiązań komunikacyjnych. Jak 
mam dojechać do pracy w ścisłym centrum miasta ? 

Miasto dla bogatych ! Trujesz ale płacisz to zapraszamy a jak cię nie stać na haracz to wypad ! Nie dla opłat ! Ja mieszkam w Krakowie, moja partnerka pochodzi z poza Krakowa i  dojeżdża do pracy do gminy Wieliczka a do miejsca jej pracy nie ma żadnego 
publicznego środka transportu, samochód ma zarejestrowany pod swoim rodzinnym adresem ? Jest objęta wyjątkiem dla mieszkańców Krakowa czy ma 
płacić haracz przez to że ze mną mieszka ? 

############# Strefa do zaakceptowania społecznego to obszar wewnątrz pierwszej maksymalnie drugiej obwodnicy Wprowadzenie strefy w granicach pierwszej obwodnicy byłoby do zaakceptowania nawet tylko dla pojazdów zeroemisyjnych. Byłaby to prawdopodobnie 
pierwsza taka strefa. Miasto mogłoby na tym zyskać bo napewno mówiono by o tym w świecie. 

############# Tylko ścisłe centrum, bez ograniczeń dla mieszkańców Wzystkie drogi przelotowe przez miasto, dodatkowo całą strefa bez ograniczeń dla mieszkańców Bez ograniczeń dla mieszkańców. Tu płacimy podatki, tu mieszkamy i  oczekujemy, że miasto nie będzie uprzykrzać nam życia tą absurdalną strefą. Bez ograniczeń dla mieszkańców Sct nie powinna wychodzić poza ścisłe centrum miasta, więc w pozostałej części opłata będzie zbędna. 50 dni  w roku dla samochodów zabytkowych i  historycznych to nic innego jak zwalczanie przez miasto kultury. Ten głupi zapis należy usunąć w trybie 
pilnym. Brak jakichkolwiek ograniczeń dla pojazdów zabytkowych i  historycznych!

############# Nalezy bezwzglednie zrezygnowac ze strefy czystego transportu w calej rozciaglosci. Wbrew temu co obecne wladze sadza nie na zadnego uzasadnienia ekologicznego a tymbardzie ekonomicznego wprowadzania oodobnych rozwiazan Zgodnie z odp na pyt 1 wprowadzenie SCT winni zostac bezwzglednie cofniete w calym zakresie SCT to dyskryminacja i  wykluczenie mniej zamoznej czesci spoleczenstwa doprowadzajace do jeszcze wiekszych roznic w zamoznosci. To podobnie jak 
zielony lad, globalizacja i  wszystkie pozostale lewackie pomysly nie majacy podstaw naukowych wymysl majacy napedzac zyski nieuczciwych

Nie ma potrzeby wdrazania SCT wiec nie ma uzasadnienia rizwazanie okresu wylaczenia Kategorycznie negatywnie. Pomysl ten jedynie potwierdza teze biznesowa przedsiewziecia Nie mozna zabierac miasta mieszkancom w imie zaklamanych, nie majacych uzasadnienia pomyslow ludzi kierujacych sie zludba ideologia ratowania 
‚płonącego świata’

############# My mieszkańcy Gminy Zabierzów jesteśmy przeciwko EKOTERRORYZMOWI ! My mieszkańcy Gminy Zabierzów jesteśmy przeciwko EKOTERRORYZMOWI ! My mieszkańcy Gminy Zabierzów jesteśmy przeciwko EKOTERRORYZMOWI ! My mieszkańcy Gminy Zabierzów jesteśmy przeciwko EKOTERRORYZMOWI ! My mieszkańcy Gminy Zabierzów jesteśmy przeciwko EKOTERRORYZMOWI ! My mieszkańcy Gminy Zabierzów jesteśmy przeciwko EKOTERRORYZMOWI ! 
Wszystkie te propozycje błędnych zasad SCT są pogwałceniem zasad współżycia społecznego, nastawione na łupienie społeczeństwa a szczególnie 
emerytów udających się do szpitali , aptek, przychodni. Te zasady SCT są szkodliwe społecznie. Jeżeli  miasto Kraków mało łupi społeczeństwo to proponuję 
uchwalić kontrybucję.

 A co z przestrzenią powietrzną? 
############# Strefa może obejmować rynek i  planty do 1 obwodnicy. Reszta to totalny bubel i  łupienie kierowców oraz segregacja na biednych i  bogatych. Jak wyżej. To nie ekologia tylko wyciąganie pieniędzy.
############# Należy ją zmniejszyc do niezbednego wymaganego minimum tj. Obręb 1 obwodnicy. Obrszar strefy jest nadmiernie rozbudowany, nalezy go ograniczyć a nie robić wyjątki. Wszelkie wyłaczenia są nie zgodne z konstytucja w punkcie o rownym traktowaniu i  nie dyskryminacji. Tak więc albo wszystkie auta albo żadne. A obywatele RP są różni czy równi wobec prawa? Dlaczego dyskryminacja ma zachodzić w stosunku do obywateli  którzy nie mieszkają w danym mieście? Co z turystami? Czemu nie na odwrót i karencja niech obejmie przyjezdnych nie mieszkańców. Macie na mysli  ordynarne rogatkowe? Niech mieszkancy też płacą. Albo wszyscy albo nikt. Nie powinno być strefy w tak szerokim obrszarze by musieć tworzyć tak długą l istę wyjątków.
############# Ewentualny zasięg SCT (brak badań potwierdzających zasadność jej utworzenia!) powinien obejmować jedynie ścisłe, zatłoczone centrum Krakowa (podobnie jak w Warszawie). Przybl iżone granice to w przybliżeniu teren pomiędzy ul icami: Krasińskiego, Mickiewicza, 

Słowackiego, Wita Stwosza, Herlinga Grudzińskiego, Konopnickiej i Powstańców Śląskich.
SCT absolutnie nie powinna obejmować całego miasta! Patrz punkt pierwszy niniejszej ankiety. Ewentualne ograniczenia związane z SCT powinny dotyczyć jedynie pojazdów z silnikami Diesla. Samochody należące do mieszkańców Krakowa płacących w naszym mieście podatki powinny być wyłączone spod wymogów SCT bezterminowo!!! Radni oraz Prezydent Miasta działają chyba w interesie swoich wyborców którzy, już borykają się z l icznymi utrudnieniami. Pomimo 

braku przekonujących  wyników badań - powszechnie wiadomo, że za zanieczyszczenia komunikacyjne w Krakowie odpowiadają setki tysięcy samochodów codziennie wjeżdżających i  wyjeżdżających z naszego miasta lub przejeżdżających przez nie tranzytem - a nie nieliczne 
starsze pojazdy należące do Krakowian! To WYŁĄCZNIE do samochodów należących do przyjezdnych powinny stosować się wymogi SCT!!!

Wjazd do SCT za opłatą ,samochodem nie spełniającym wymagań lecz nabytym przed podjęciem uchwały o utworzeniu Strefy, powinien również być utrzymany 
NA STAŁE. Żadne prawo, zwłaszcza dość kontrowersyjne prawo miejskie, nie powinno dodatkowo działać wstecz! Można ewentualnie starać się uczynić 
nieopłacalnym użytkowanie starszego samochodu - lecz nie powinno się go zabraniać!

Pojazdy należące do Krakowian powinny być TRWALE zwolnione że spełniania wymogów SCT - tworzonej dla mieszkańców naszego miasta - a nie 
przeciwko nim! Ze spełniania wymogów SCT powinny być też zwolnione pojazdy nabyte PRZED wejściem w życie takiej uchwały - zwłaszcza pojazdy 
pozostające od nowości w rękach pierwszych właścicieli , na "czarnych" tablicach rejestracyjnych - należące do osób niezamożnych, niezaradnych, 
młodszych seniorów, będące cennymi rodzinnymi pamiątkami, przyszłymi klasykami etc. o symbolicznych rocznych przebiegach... To tranzyt i  dojazdy do 
pracy spoza Krakowa zatruwają miasto - a nie NIELICZNE STARSZE POJAZDY POZOSTAJĄCE W POSIADANIU KRAKOWIAN!!!

############# Stopniowe powiększanie. Zaczynajac np. od obszaru drugiej obwodnicy.
Obejmowanie całego Krakowa z dużym prawdopodobieństwem spowoduje wzrost ceny usług. Jeśli  cały Kraków to po stopniować stc na wzór strefy płatnego parkowania.

P&R jest przygotowany na takie obłożenie? Ma kilkaset miejsc parkingowych? Lepiej utrzymać normy na początkowym poziomie ale dopilnować poprzez kontrole żeby samochody je spełniały w rzeczywistości, a nie tylko na papierze. 
Intensywnie użytkowane 5 letnie auto może nie spełniać w rzeczywistości nominalnej normy jaką posiada. Tymczasem od 2030 normy dla diesla mają 
być bardziej rygorystyczne a dla benzyny zostają na pierwotnym poziomie ( benzyna z euro 4 będzie mieć wówczas 20-30 lat). Np. Moje BMW E46 z 2001r 
ma normę euro 4, a szczerze wątpię żeby za 5 lat było na takim samym poziomie. 

Mieszkańcy powinni  mieć możliwość jazdy autem do czasu wymiany a nie narzucanego terminu. Dobrze, ale nie od razu w całym mieście. Pojazdy mieszkańców powinny być zwolnione do czasu wymiany.
Liczba 50 dni dla aut zabytkowych jest zbyt mała

############# Stare miasto Euro 3 dla diesel i  benzyna Okres 10 lat Opłata dzienna, miesięczna, roczna Studenci, bezrobotni 
#############
############# Uważam, że granicę powinny być wyznaczone na podstawie już istniejących parkingów Park and Ride, bo dalej widzę, że ktoś będzie musiał swoje auto zostawić na autostradzie. Tak. Powinno być to dożywotnio, ze względu na to, że inflacja powoduje, że coraz więcej osób nie będzie miało na auto spełniające te wymagania. Uważam, że to w ogóle nie ma sensu, gdyż tak naprawdę zanieczyszczenia są spowodowane nie spalinami z aut, tylko spalinami grzewczymi w trakcie okresu 

jesienno-zimowego.
Dodatkowo pojazdy osób pracujących w Krakowie a mieszkających na rogatkach miasta. Z powodu złej organizacji  MPK są wielkie przestoje w 
autobusach i  tramwajach w całym mieście.

############# Granice są dobre, natomiast powinny zostać przywrócone pozostałe zasady z poprzedniej wersji SCT, wg uchwały RM z 2022 r. Dobre propozycje. Dobre propozycje, ale lepsza była wersja z 2022 r. - dopuszczenie Euro 5, za to objęcie wymaganiami mieszkańców Krakowa Skrócenie do 3 lat, ew. powrót do uchwały w wersji  z 2022 r. Dobre rozwiązanie, zmniejszy l iczbę emisyjnych pojazdów Zbyt duże ułatwienia dla pojazdów zabytkowych. To nie jest hobby dla ubogich, mogą płacić za wjazd.

############# Niech radni sobie zrobią strefy wokół własnych mieszkań Żadnej strefy Żadnej strefy Żadnej strefy Żenada Żadnych wyjątków 
############# Strefa czystego transportu w ogóle nie powinna być wprowadzana a jeśl i już to tylko w granicach ścisłego centrum miasta. Dzielnica Stare Miasto. Strefa czystego transportu w ogóle nie powinna być wprowadzana. Pełna możliwość wjazdu każdego samochodu do Krakowa. Standard rocznika nie ma w ogóle sensu. Wiele samochodów starszych spełnia normy aut z młodszych roczników. Jeśli już o tym rozmawiamy to norma 

EURO 4 dla si lników wysokoprężnych powinna być dopuszczona zawsze i  wszędzie. Dla benzynowych norma EURO 2. Należy zrozumieć, że 
zanieczyszczenia pochodzące z pojazdów nie powodują wzrostu zanieczyszczenia powietrza w żadnym negatywnym dla powietrza stopniu. Problemem 
jest niska emisja przy spalaniu paliwa opałowego w Krakowie oraz przede wszystkim w okolicznych gminach w okresie jesienno-zimowym. W okresie 
wiosenno-letnim jakość powietrza w Krakowie jest dobra pomimo że ruch aut się nie zmienia, co jasno wskazuje że nie ma na to wpływu.

Całe założenie SCT jest nie logiczne. Należy pamiętać że Kraków jest wielkim Polskim miastem, który jest centrum życia nie tylko dla swoich mieszkańców ale też i  mieszkańców innych małopolskich gmin, którzy regularnie przybywają do Krakowa do pracy, szkoły, miejsc kultury 
itp. Jeśli  już robimy wyłączenia to nie na 5 lat na na 15 i nie tylko dla Krakowian a dla wszystkich mieszkańców, przynajmniej województwa małopolskiego.

Oceniam je bardzo negatywnie, tak jak cały pomysł SCT. Wykluczenie ekonomiczne biedniejszych warstw społecznych. To podobne do ruchów 
zamordystycznych. Nie idźmy ta drogą. 

Tą grupą społeczną powinni być polscy obywatele. Każdy kto posiada polski numer PESEL.

############# Tylko rynek Absolutnie żadnej strefy poza rynkiem Euro 1 benzyna, euro 4 diesel Żadnej strefy Żenada Żadnych wyjątków 
############# Maksymalnie do pierwszej obwodnicy Krakowa czyli  plant. Nie jest dobra propozycja bo szpitale znajdują się również w centrum. Co z innymi budynkami użyteczności publicznej? Do nich już nie będzie dojazdu? Auta benzynowe od euro 2, auta diesel euro 4 Tak powinno zostać zmienione gdyż jest to za krótki okres na zmianę samochodów dla najbiedniejszych. Wydłużyć do 10 lat. Absurdalne rozwiązanie które uderzy po kieszeni najbiedniejszych, szczególnie tych którzy mają chore lub niepełnosprawne osoby w rodzinie. Co z dostawcami którzy dojeżdżają na Rybitwy oraz centrum lub kurierami? Głównie są to samochody diesla. Przez absurdalną SCT ceny pójdą w górą. 

Znowu za głupie pomysły rządzących zapłacą obywatele. 
############# Na stronie www. Propozycja powinna podlegać większym restrykcjom Samochody nie spełniające określonych norm nie powinny w ogóle mieć możliwości wjazdu do strefy administracyjnej miasta Szczególny nacisk powinno położyć się na wyeliminowaniu samochodów z si lnikiem diesla, szczególnie wyprodukowanych przed 2015 rokiem Okres też należy skrócić do lat 3 Fatalne rozwiązanie - celem SCT jest poprawa jakości powietrza więc żadna opłata nie powinna przesadzać o możliwości obejścia przepisów Dostęp jedynie do dla samochodów zabytkowych i  tzw. specjalnych
############# Nie wprowadzać strefy Wyłączone ze strefy , z możliwością dojazdu powinny być wszystkie urzędy , sądy , zusy , placówki zdrowia itp. Minimalna norma euro 2 benzyna bez l imitu czasu , rok produkcji  2000 . Dla diesla taka sama norma , rok produkcji  2005 również bez l imitu czasu. 

Pojazdy wyprodukowane w tych latach , jeśl i są sprawne nie wydzielają aż takich spalin . Zwiększyć dopuszczalna prędkość na głównych ulicach do 90 
km/h , przywrócić zabrane, lub wyłączone z ruchu pasy, jak było 20 lat temu . Zsynchronizować sygnalizację świetlna .

Dla mieszkańców nie powinno być żadnego okresu . Można by pozwolić zmodyfikować pojazdy, aby mieszkańcy mieli  prawo założyć zamienniki katalizatorów, czy katalizatory z norma minimum euro 2 Bardzo negatywnie!!!!! to jest okradanie ludzi posługując się możliwościami uchwalenia prawa do okradania. I  nie ma związku z ekologia ,, czysty transport ,a 
jak zapłacisz mozesz dymić "

Wszystkie pojazdy z w/w normami i  rocznikami przedstawione w tej ankiecie powinny wjeżdżać do stc bez wyjątków . Albo wszyscy wjeżdżają albo nikt 
nawet autobusy, pojazdy specjalne itd. Powinno się jeszcze zakazać lotów samolotami nad miastem one emitują dużo większe zanieczyszczenie 
środowiska 

############# Obniżyć wymogi dla diesla lub zmienić obszar strefy od aleji  do centrum, od znaku Kraków to jest nielorozumienie Dojazd do jakichkolwiek parkingów, od strony mydlnik nie ma nawet gdzie zostawić samochodu Od razu widać, że to ma na celu tylko zarobek dla miasta a nie dbanie o ekologię, powinna być nie brana norma euro pod uwagę tylko i lość zanieczyszczeń 
wytwarzane przez samochód. 5 l itrowa benzyna generuje mniej zanieczyszczeń niż 1.3 diesel?

############# Jestem przeciw takiemu obszarowi.
Moją propozycją jest obszar od II obwodnicy(z jej wyłączeniem) w kierunku ścisłego centrum - Rynek.
Konieczne referendum nad nowymi propozycjami granic.

Jestem przeciw takiej propozycji  granic strefy. 
W mojej propozycji  granic nie ma "kilku miejsc" - jest ogólna dostępność dla tych co chcą dojechać spoza Krakowa- zwłaszcza Syna z Rodziną (300 km od 
Krakowa) potrzebujących odwiedzić do rodzinny.

Jestem przeciw takiej segregacji.
Rok produkcji  i  standardy emisji  Euro nie powinny decydować lecz coroczne badania jakości spalin na przeglądzie technicznym.
Może trzeba unowocześnić, dodać jakieś badania spalin.
Mój samochód osobowy(diesel) z 2014 r i  przebiegiem ok. 140 tyś. to złom?! 

Zgodnie z moją odpowiedzią w pkt. 1 poza wymienionym obszarem SCT nie obowiązuje żaden okres wyłączeń.
Mieszkaniec ma prawo do korzystania z infrastruktury drogowej i  dojazdu do miejsca zamieszkania.
Wybudowano i  zmodernizowano tyle ulic, dróg, obiektów za pieniądze mieszkańców by nagle przestały spełniać swoją rolę i  miałyby służyć jako tory wyścigowe. 

Brak możliwości wjazdu lub opłata za wjazd jest oznaką dyskryminacji  i  ograniczania w przemieszczaniu
się osób TU zamieszkałych.
Jestem przeciw SCT ponieważ nie tylko samochody generują smog i  zanieczyszczenia -
także ościenne województwa, miasta czy państwa od strony południowo - zachodniej - wystarczy zerknąć na radar zanieczyszczeń.
Tematem tabu jest transport lotniczy z drastyczną emisją dwutlenku węgla i  gazów cieplarnianych.
Gdzie są naukowcy i  ich badania, organizacje typu "stopsmog".
Może trzeba zacząć od największych trucicieli i  próbować zmieniać świat pod tym względem.
Nie stać starszych mieszkańców - osób niezamożnych na zmianę samochodu na nowy - może kiedyś gdy pod względem dobrobytu dogonimy Zachód.

 Nie eliminujmy mieszkańców z normalnego życia - problem jest gdzie indziej..... 

Wskazana w pkt. 1 propozycja granic bez SCT nie przewiduje wyjątków, ale co do propozycji  ze strony Miasta
na czele l isty wyjątków powinni być ustawowo seniorzy - dla przypomnienia:
Kobiety - 60 lat
Mężczyźni - 65 lat

############# Moim zdaniem granice strefy są zbyt szerokie, gdyż obejmują całe miasto. Powinien być dojazd do dworca głównego, wszystkich szpitali , SOR-ów, dojazd II obwodnicą na lotnisko, wszystkie park and ride. Jest zbyt duża dysproporcja między wymaganiami dla benzyny i dla diesla. Od l ipca powinna zostać wprowadzona norma Euro4 dla diesla i  okres 
przejściowy powinien trwać przynajmniej 3 lata, aby każdy zdążył wymienić samochód.

W Krakowie jest mnóstwo osób zamieszkałych, które nie mają zameldowania, w tym studentów, jak i  osób młodych pracujących, których nie stać na natychmiastową zmianę auta na nowsze. 500 zł patrząc na to jaka jest minimalna krajowa jest zbyt dużą kwotą dla zdecydowanej większości osób. Dodatkowo poprzednie założenia SCT wprowadziły w 
błąd osoby, które zakupiły dopiero co auta z si lnikiem  (i  zainwestowały w nie) diesla myśląc, że spełnią normę (norma Euro4, która miała obowiązywać), po 
czym teraz będą zmuszeni znowu je wymieniać/ płacić 500 zł miesięcznie dopóki auta nie wymienią.

Kościół Katol icki w Polsce ma zdecydowanie większe środki finansowe od przeciętnego Polaka, aby zdołać wymienić pojazdy. Nie rozumiem decyzji  o 
wyłączeniu tej grupy z nowej regulacji . Kościół nie jest organizacją non profit i  przyczynia się do dobra tylko osób, które wyznają wiarę katolicką, a nie 
dobra ogółu. Decyzja ta jest kompletnie niezrozumiała. Powinny zostać uwzględnione auta osób niepełnosprawnych. Niektórzy starsi  ludzie posiadają 
auta od nowości (zakupione z salonu 30 lat temu) i  z emeryturą nie stać ich będzie na wymianę na nowe.

############# strefa w ścisłym centrum nie dla strefy  dla całego krakowa euro 4 dla wszystkich 5 lat dla wszystkich mieszkańców i przyjezdnych złodziejstwo traktowani powinni  być wszyscy jednakowo
############# Granica strefy to maksymalnie centrum. Prądnik i  aleje 3 wieszczy Samochody diesla euro 4 i  wyżej  powinny wjezdzac do strefy przynajmniej do 2028 roku Bardzo zły niesprawiedliwy pomysł absolutnie żadnej opłaty 
############# Jeśli  SCT musi funkcjonować to maksymalnie w ścisłym centrum a nie absolutnie cały Kraków jest to bardzo zły pomysł Samochody z si lnikiem diesla euro 5 powinny absolutnie wjeżdżać do strefy min przynajmniej do 2030 roku i  bez żadnych opłat Niesprawiedliwe rozwiązanie Okropny zły pomysł żadnej złodziejskiej opłaty 
############# Strefa z zakazem wjazdu jeżeli  w ogóle jakakolwiek ma sens to obejmująca ścisłe centrum. Argument o MPK jest kulawy jeśli  weźmiemy pod uwagę cały obszar Krakowa- bo wiele z nich to za***ia z marna komunikacja(bez tramwaju). A szczerze mówiąc, wprowadzanie bzdury w 

postaci sct żeby wyciągać z ludzi pieniądze to zwykle złodziejstwo, podczas pandemii ruch samochodowy praktycznie wygasł a jakość powietrza w ogóle się nie poprawiła. Miasto Kraków walczy o podium w lewackich pomysłach?
Uważam, że każdy kto płaci podatki i  posiada samochód nie powinien być dyskryminowany. Haracze płacimy już w każdym aspekcie życia, teraz 
dodatkowo jawnie chcą segregować ludzi ze względu na status majątkowy. Uważam również, że moje podatki są marnowane na wymyślanie sposobów 
jakby mi(podatnikowi) uprzykrzyć życie. Ha tfu 

Czy auto z 2009r z silnikiem diesla spalające ~5L/100km zanieczyszcza bardziej niż luksusowy SUV z si lnikiem 5L spalający 25L/100km? Uważam że cały Kraków powinien zrezygnować ze strefy. Ścisłe centrum, wyłączyć całkowicie ruch samochodowy- jak na główny kierunek turystyczny miasta Kraków. Jak się zapłaci to nagle autka nie trują? Hipokryci Uważam, że rodzice posiadający min 2 dzieci powinny zostać zwolnione z opłat, zakazów i innych haraczy. Chcecie żeby się rodziło więcej dzieci w Polsce 
a wrzucacie coraz więcej kłód pod nogi. Wyciągnijcie rękę do rodzin z dziećmi hultaje.

############# ścisłe centrum miasta ewentualnie pierwsza obwodnica nie za wysokie wymagania marna korzyść dla mieszkańców głupota i  wyciąganie kasy, to jak zapłaci to już nie smrodzi??? żadna grupa
############# ścisłe centrum miasta ewentualnie pierwsza obwodnica za wysokie wymagania marna korzyść dla mieszkańców głupota i  wyciąganie kasy, to jak zapłaci to już nie smrodzi??? żadna grupa
############# ścisłe centrum miasta ewentualnie pierwsza obwodnica za wysokie wymagania marna korzyść dla mieszkańców głupota i  wyciąganie kasy, to jak zapłaci to już nie smrodzi??? żadna grupa
############# ścisłe centrum miasta ewentualnie pierwsza obwodnica za wysokie wymagania marna korzyść dla mieszkańców głupota i  wyciąganie kasy, to jak zapłaci to już nie smrodzi??? żadna grupa
############# ścisłe centrum miasta ewentualnie pierwsza obwodnica za wysokie wymagania marna korzyść dla mieszkańców głupota i  wyciąganie kasy, to jak zapłaci to już nie smrodzi??? żadna grupa
############# ścisłe centrum miasta ewentualnie pierwsza obwodnica nie za wysokie wymagania marna korzyść dla mieszkańców głupota i  wyciąganie kasy, to jak zapłaci to już nie smrodzi??? żadna grupa
############# Strefa powinna być strefą czyli częścią wydzieloną z całości. Tym samym powinna obejmować na początek niewielki  obszar Starego Miasta, tak aby ponownie nie zakwestionował jej Wojewódzki Sąd Administracyjny. Cały obszar poza Starym Miastem nie powinien być objęty SCT. To rozwiązanie jest dobre, ale powinno być wydłużone na 7 lat oraz obejmować jakiś okres przejściowy dla mieszkańców sąsiednich gmin jak Wieliczka etc... jest to racjonalne w kontekście tego, że wielu mieszkańców ww. dojeżdża do Krakowa do pracy. Mieszkańcy gmin sąsiednich powinni być zwolnieni z tej opłaty. Wszyscy kierowcy powyżej 70 roku życia powinni móc wjeżdżać do strefy bez względu na miejsce zamieszkania. 
############# Strefa tylko w ścisłym centrum krakowa. Nie można paraliżować miasta bo straci swój jedyny atut! w krakowie zamiast bloków powinny powstać wielopoziomowe parkingi płatne. Dzięki temu ludzie dojeżdzali by do strefy czystego transporu i  przesiadali  

się na czystą komunikacją publiczną.
rok produkcji  nie ma przecież żadnego znaczenia, tak samo jak sprawny silnik benzynowy nie zatruwa w sposób znaczny powietrza. Z ruchu eliminowane 
powinny być pojazdy przekraczające określone normy spalin.

To uczciwe względem mieszkańców ale nie 5 a 10 lat. skandal !!! dzięki temu ludzie nabierają pewności że wcale nie chodzi o powietrze a o nabijanie kasy.. wszystkie nowe auta z salonu do 5 lat.

############# Uwazam że wprowadzenie SCT w Krakowie jest nieopotrzebne, uniemozliwi poruszanie sie po znacznym obszarze mieszkańcom i przyjezdnym, wykluczy społecznie uboższe osoby i  nie wpłynie na poprawę jakosci powietrza odpowiedz jw. odpowioedz jw. spowoduje to wykluczenie społeczne uboższych mieszkańców. jestem przeciwny SCT jestem przeciwny SCT
############# Strefa czystego transportu powinna obowiązywać jednak na trochę mniejszym obszarze. Dobrym kompromisem granicy była by 3 obwodnica. Strefa powinna pozwolić dojechać do szpitali  i  miejsc umożliwiających zaparkowanie samochodu i  przesiadkę na komunikację miejską. Strefa czystego transportu jest potrzebna ale obecna forma wykluczy ludzi mniej zamożnych. Powinna zostać zmodyfikowana do normy euro 3 dla 

si lników benzynowych i  euro 4( już wymagała posiadania DPF) dla si lników wysokoprężnych. Obencan propozycja ulezy w wiele osób które zmieniając 
auta w ciągu ostatnich 2 lat chcieli dostosować się do poprzedniej propozcji  przepisów i zakupili  samochód z silnikiem benzynowym z normą euro 3. A 
w tej chwili będą oni karaninza to że chcieli  zrobić coś dobrego i  dostosować się za wczasu do poprzedniej propzycji sct .
Dodatkowo powinny zostać uszczelnione przeglądy techniczne. Pomiar przez policję jest nie miarodajny gdyż np samochód nie w pełni rozgrzany nawet 
nowy nie spełnia norm homologacyjnych. Natomiast na przeglądzie powinno być to regularnie weryfikowane. 
Dobrą opcją śladem krajów zachodnich, powinna być możliwość legalnego podniesienia normy w samochodzie. Cześć aut spełnia normę euro 4 ale w 
momencie premiery dostępna była tylko norma euro 3 i  taki samochód jej nie posiada. Dodatkowo w obecnych czasach nie jest problemem zwiększyć 
normę euro - wystarczy założyć lepszy katalizator ( względnie fi ltr DPF) i  zrobić nowy program silnika. Całość mieści się w kilku tysiącach złotych, wiele 
osób będzie skłonna poddać auto takim modyfikacjom jeśli  ich auto jest przygotowane w jakimś konkretnym celu, wyjątkowo zadbane itp. na zachodzie 
jest taka możliwość, u nas jej nie ma i  jedyny legalny sposób to przerejestrowanie auta np do Niemiec lub Francji , podniesienie normy euro ( czy to w 
papierach ponieważ auto ja spełnia czy przez modyfikacje układu wydechowego i programu silnika) i  ponowna rejestracja w kraju. Wiąże się to z dużymi 
kosztami i  jest mocno problematyczne. Danie legalnej możliwości zrobienia tego w kraju ( chociażby w autoryzowanych do tego celu stacjach 
diagnostycznych) ułatwi doprowadzenie starszych aut do stanu pozwalającego na wjazd do miasta. A skoro chodzi o czystość powietrza to nie jest 
istotne czy auto ma 10 czy 20 lat jeśli  będzie spełniać ta sama normę i  spaliny będą o zbliżonym składzie. Przy okazji pozbędziemy się kupy dodatkowych 
śmieci wyprodukowanych przy wymienie starszych aut na nowsze a przecież to również jest zanieczyszczeniem środowiska. 

Jest to dobra opcja dająca czas na wymianę samochodów bądź ewentualnego dostosowanianich do nowych norm Jest to dobre rozwiązanie dla przyjezdnych Pojazdy zabytkowe powinny być wyłączone spod działania sct jednak warunki do spełnienia pojazdy zabytkowego powinny być uszczelnione. Według 
aktualnych przepisów pozostają luki prawne które pozwolą na rejestrację na pojazd zabytkowy samochodów zwykłych i  względnie nowych. Jak dla 
przykładu mercedesy z lat 90, BMW E46 z silnikiem diesla czy fiat cinquecento - zwykle, popularne i  mało istotne do zachowania auta. Samochód 
zabytkowy powinien być ujęty od conajmniej 40-50lat a młodsze auta powinny dostać możliwość zostania pojazdem zabytkowym/ historycznym jeśli  
będą w jakieś specjalnej wersji  która jest ciakwaz wyjątkowa albo było jej mało. Chociażby Porshe z lat 90, fiaty w wersji  z cydmfrowymi wyświetlaczami 
czy chociażby bmw serii  M. Auta które nie są pospolite i  możliwość ich wjazdu do miasta urozmaici krajobraz .

############# Kraków nie jest gotowy infrastrukturalnie na jakiekolwiek ograniczenia ruchu, skuteczne i dokładne badania techniczne pojazdów byłyby wystarczającym elementem dyskwalifikujacym pojazdy nie spełniające normy. Jedyna opcja jest brak strefy Nie można dyskryminować kierowców że względu na zamożność , tj posiadanie nowego samochodu Żadnej strefy Żadnej strefy Żadnej strefy 
############# Maksymalnie Rynek Główny z przylegającymi uliczkami, czyli  do pierwszej obwodnicy (ale wyłączając pierwszą obwodnicę - ul ice Basztowa, Podwale, Westerplatte, itd.) Ma być dojazd do wszystkich miejsc poza rynkiem Głównym Zabrońcie jeździć motocyklom gaźnikowym i  bez katalizatorów, spalają tyle samo paliwa i le samochody, a nikt nimi nie jeździ z potrzeb życiowych tylko 

dla zabawy. Nie odważycie się, zbyt si lne lobby motocyklowe? To odczepcie się od samochodów.
Wszyscy obywatele Polski bez ograniczeń przez cały okres, do końca świata i  jeden dzień dłużej. Bez opłat dla wszystkich obywateli  Polski - innych możecie objąć opłatami, szczególnie obywateli  tych państw, w których nie ma wymogu badań technicznych 

dla samochodów (dobrze wiecie jakie to państwa)
Wszystkie pojazdy zarejestrowane w Polsce bez ograniczeń, zabytkowe również (kto wpadł na pomysł 50 wjazdów do strefy??)

############# Jak dla mnie SCT sama w sobie jest formą dyskryminacji  i  próbą dzielenia ludzi na lepszych i  gorszych, na bogatszych i  biedniejszych oraz forma tworzenia gett miejskich. Wg mnie nie przyczyni się do poprawy jakości powietrza w mieście, gdyż głównym czynnikiem przez, który 
mamy złe powietrze w mieście, jest jego napływ z gmin ościennych oraz z rejonów województwa śląskiego. A jeśli  chodzi o sam transport, to jego płynność bardzo ograniczają drogi rowerowe, które często powstają kosztem wieloletnich ciągów komunikacyjnych przeznaczonych 
z myślą o pojazdach mechanicznych oraz złe zarządzanie sygnalizacją świetlną, która często zatrzymuje pojazdy zupełnie niepotrzebnie, by te "mogły przepuścić powietrze" na pasach. Takich skrzyżowań jest masa. Sam osobiście nagrałem 34 takie przypadki zatrzymywania się 
na czerwonym "po nic" i to często skrzyżowanie po skrzyżowaniu nawet o godzinie 2:00 w nocy kiedy ruch mieście zamiera a mimo to sygnalizacja zachowuje się, jakby zaraz miały przejść przez pasy tłumy osób lub przez skrzyżowanie miał przejechać tramwaj. 

Myślę, że dojazd do każdego szpitala czy większej placówki medycznej, powinien zwalniać z takich opłat. Wystarczyłoby potwierdzenie badania, wizyty, 
skierowanie wydawane przez placówki zewnętrzne czy zgłoszenie takiej wizyty w ciągu 24 godzin od wjazdu do miasta. 

Jak dla mnie wyznacznikiem powinna być również pojemność, bo jak niby samochód z silnikiem 2.6 / 4.0 / 5.0, V8, V12 czy o mocy przekraczającej 200-
300 KM mimo, że nawet z roku 2024 ma być bardziej ekologiczny od Cinquecento z "si lniczkiem" o mocy porównywalnej do mocy dzisiejszych "kosiarek" 
nie mówiąc już o gabarytach, przy których obecne pojazdy typu SUV np. marki Volvo, BMW, Mercedes to przy takim Fiaciku wyglądają jak czołgi i  zajmują 
miejsce jak czołg. Wyznacznikiem dla pojazdów korzystających ze SCT powinna być pojemność silnika i  moc, jaka generują. Kraków nie jest miastem, w 
którym jakoś specjalnie widać "stare" pojazdy natomiast w bardzo dużym tempie przybywa dużych i  ciężkich, nowoczesnych SUVów oraz sedanów oraz 
samochód stricte sportowych. 

Okres karencji  dla osób zameldowanych w Krakowie powinien wynieść maksymalnie 10 lat. Myślę, że w takim przypadku najlepszym rozwiązaniem byłyby opłaty godzinowe. Jeśli  już, to posiadacze małych 2-osobowych pojazdów. 

############# Zlikwidować Zlikwidować strefę.
############# Odejść od tego pomysłu Likwidacja projektu SCT Likwidacja projektu SCT Likwidacja projektu SCT Likwidacja projektu SCT Likwidacja projektu SCT
############# Nie dla SCT Likwidacja projektu SCT Bez ograniczeń Likwidacja projektu SCT Bez sensu Likwidacja projektu SCT
############# I obwodnica wszystkie szpitale EURO 1 EURO 1 dla mieszkańców tak mieszkańcy

############# I obwodnica wszystko poza I obwodnicą EURO1 EURO 1 pozytywnie wszyscy mieszkańcy 
############# Zapoznałem się z nową propozycją obszaru Strefy Czystego Transportu i  uważam że należy ją bezwzględnie znacznie zawęzić do obszaru ścisłego centrum. W takiej formie jak jest obecnie zaprojektowana wykluczy bardzo dużo mieszkańców Krakowa i  turystów z możliwości 

podróżowania po Krakowie.
Strefa powinna być znacznie zawężona przez co większość miejsc w Krakowie powinna być dostępna dla wszystkich odwiedzających i  mieszkańców. Normy przyjęte w ostatniej poprawce są stanowczo zbyt restrykcyjne dla osób spoza Krakowa np. z obrzeży. Jest ok, ale na pewno nie przy takich restrykcjach A co z mieszkańcami obrzeży lub nowymi mieszkańcami, którzy wynajmują długoterminowo, ale nie mają jeszcze jak udowodnić opłaty podatków w 

Krakowie za poprzedni rok (zaczęli  pracę w tym roku).
############# Uważam, że te ograniczenia są zbyt rygorystyczne , zmuszają ludzi do zmiany samochodu,kupna nowego. Osoby posiadające starsze samochody powinny móc poruszać się po mieście w którym mieszkają. Nie wszystkich stać na kupno samochodu np. starsze osoby , które i  tak 

nie jeżdżą codziennie tylko w razie potrzeby ale czasami wyjazdy są niezbędne . Zaostrzenia są ewentualnie zasadne wtedy gdy kupuje się  samochód po wejściu uchwały.  Z czasem i tak wyeliminuje się starsze samochody.     
Stanowczo sprzeciwiam się takim zakazom.

Mój tata( starsza osoba )posiada  starszy samochód ale jest sprawny i  naprawdę nie chce go zmieniać a szczególnie w lecie chce nim wyjeżdżać a nowe 
przepisy bardzo by skomplikowały sytuację. Myślę że takich osób nie jest aż tak dużo żeby miały znaczący wpływ na zanieczyszczenie Krakowa.

Uważam, że ten okres powinien być wydłużony nawet do 8 lub 10 lat. Są to zbyt wysokie opłaty. Osoby starsze tez powinny być zwolnione z zasad SCT. 

############# Negatywnie oceniam wszelkie prawa wprowadzające nierówności społeczne
############# Strefa tylko między Kazimierzem a Kleparzem Christo Botewa Euro 4 dla wszystkich Negatywnie Negatywnie negatywnie oceniam wszelkie prawa wprowadzające nierówności społeczne
############# Tak Cały Kraków Proponujemy z całej Małopolski Jak zwykle biedni będą wykluczeni Powinniście to odwołać 
############# Tylko centrum Christo Botewa
############# Ścisłe centrum Stera tylko w centrum miasta Minimum Euro 4 dla wszystkich Czyli  ci co mają utrudniony dojazd do pracy spoza stref MPK np. Siepraw będą mieć jeszcze gorzej,  a ci co mają tramwaje po nosem będą mogli dane truć Kraków Czyli  nie chodzi o ekologię tylko o pieniądze i  mniejsze korki dla bogatych Chłodnie pracujące w dystrybucji
############# nie należy wprowadzać strefy powinna być możliwość wjazdu w każde miejsce Jestem przeciwny dyskryminowaniu ludzi, których nie stać na zakup nowych samochodów. Co z mieszkańcami aglomeracji  Krakowa ? skandal bez komentarza
############# Ze względu na ulokowanie aleii  3 wieszczów jedynym rozsądnym rozwiązaniem jest objęcie całego miasta strefą, ponieważ objęcie tylko starego miasta kompletnie nic nie zmieni. Koncept kompletnie hybiony. Zwykłe zmuszenie ludzi do wyciągnięcia oszczędności badz wzięcia kredytu na nowszy samochód. Dla przykładu samochod 

z roku 2002 nie wjedzie do STC natomiast ten sam model z tym samym silnikiem benzynowyn wyprodukowany w roku 2005 już tak. Poza tym, jeśli  kogoś 
nie stać na nowe auto raczej porusza się mniejszym samochodem z mniejszym bardziej ekonomicznym silnikiem (często również z instalacją LPG). Takie 
samochody często emitują o wiele mniej zanieczyszczeń niż najnowsze samochody ale z dużymy si lnikami. Powinniśmy się zatem skupić na tym ile dany 
samochód spala paliwa  oraz i le produkuje spalin a nie na samej jakości Tych spalin. Wprowadźmy opłatę za wjazd do Krakowa zależną zarówno od 
normy Euro i  rodzaju paliwa ale również od pojemności. Zl ikwidujemy tym problem ludzi których nie stać na kupno nowego auta (ponieważ tańsze 
mniejsze auto z małym silnikiem produkuje mniej zanieczyszczeń) oraz przyczynimy się do ekologii w zdrowy sposób, obarczając każdą osobę kosztami 
wjazdu do miasta a nie tylko te osoby które nie mogą pozwolić sobie na zakup nowego samochodu. Nowe samochody też produkują zanieczyszczenia.

A co z mieszkańcami gmin powiatu krakowskiego, z których ludzie bardzo często dojeżdżają do Krakowa w celu pracy badz edukacji? Myślę że powinniśmy włączyć w ten okres cały POWIAT krakowski Każdy kierowca samochodu który produkuje zanieczyszczenia (czyli z wyłączeniem samochodów elektrycznych) powinien zapłacić za wjazd do miasta kwotę 
adekwatną do i lości produkowanych zanieczyszczeń 

Przedewszystkim ludzi starsi  poruszający się od wielu wielu lat tym samym starszym samochodem. Pracowałem w serwisie samochodowym w okolicy 
Łobzowa i  mogę powiedzieć że masa starszych osób porusza się dość leciwymi samochodami ale nie chcą ich zmieniać bo je znają wiedzą co mają i  boją 
się że kupią auto którego nie będą potrafi l i  obsługiwać lub poprostu nie mają pieniędzy na kupno nowego auta.

############# Tak, zapoznałem się z nową propozycją obszaru Strefy Czystego Transportu, jednak uważam, że wymaga ona pewnych modyfikacji . W szczególności powinna zostać zapewniona możliwość dojazdu do najbliższych pętli tramwajowych i  autobusowych, takich jak Zakopianka czy 
Borek Fałęcki. Ułatwiłoby to korzystanie z transportu publicznego osobom dojeżdżającym spoza strefy.

Proponuję także wprowadzenie strefy w sposób stopniowy, z uwzględnieniem specyfiki  obszarów słabiej skomunikowanych. W takich miejscach, jak fabryki czy zakłady produkcyjne, brak odpowiedniego dostępu do transportu publicznego może stanowić istotne wyzwanie. 
Pracodawcy mogą mieć trudności z rekrutacją pracowników, co w konsekwencji  może prowadzić do zwiększenia kosztów zatrudnienia i  utrudnień w funkcjonowaniu przedsiębiorstw.

Uważam, że możliwość dojazdu powinna obejmować również najbliższe pętle tramwajowe i  autobusowe, takie jak Zakopianka Borek Fałęcki. Takie 
rozwiązanie ułatwiłoby przesiadki na transport publiczny dla osób dojeżdżających spoza Krakowa, wspierając cele Strefy Czystego Transportu.

Uważam, że dla pojazdów zasilanych paliwem LPG minimalnym wymaganiem powinien być standard emisji  Euro 3. LPG emituje znacznie mniej 
szkodl iwych substancji  niż tradycyjna benzyna, co czyni go bardziej przyjaznym dla środowiska. Warto również zauważyć, że wielu kierowców 
posiadających pojazdy spełniające standard Euro 3 LPG planuje wymianę samochodów na nowsze w najbliższych latach. Wprowadzenie łagodniejszych 
wymagań dla tej grupy pozwoli  na płynne przejście na pojazdy spełniające wyższe normy emisji bez nadmiernego obciążania finansowego użytkowników.

Ponadto, LPG jest uznawane za paliwo przejściowe w procesie dążenia do redukcji emisji, dlatego warto wspierać kierowców korzystających z tego 
rozwiązania. Wprowadzenie surowszych norm mogłoby zniechęcić do jego stosowania, co nie leży w interesie środowiska ani polityki kl imatycznej 
miasta.

Uważam, że termin wejścia w życie przepisów powinien zostać ustalony na styczeń 2026 roku. Istnieje uzasadniona obawa, że Urząd Miasta nie będzie w stanie w tak krótkim czasie skutecznie rozpatrzyć i wydać tak dużej l iczby wniosków, co może prowadzić do opóźnień i  
chaosu administracyjnego.

Przesunięcie terminu pozwoliłoby nie tylko na lepsze przygotowanie mieszkańców, ale również na odpowiednie dostosowanie infrastruktury oraz zapewnienie sprawnej obsługi administracyjnej. Dodatkowo wydłużony okres dostosowawczy dałby mieszkańcom więcej czasu na 
wymianę pojazdów na zgodne z wymogami, co zmniejszyłoby presję finansową na gospodarstwa domowe.

Uważam, że wprowadzenie ogólnego okresu przejściowego wynoszącego 3 lata dla całego obszaru Strefy Czystego Transportu jest niewłaściwym rozwiązaniem. 
W szczególności należy uwzględnić miejsca w obrębie miasta, które są gorzej skomunikowane z transportem publicznym, takie jak Swoszowice, Opatkowice czy 
Sidzina. Dla takich rejonów powinien być zapewniony dostęp samochodem z możliwością pozostawienia pojazdu po uiszczeniu stosownej opłaty (np. 
godzinowej, dziennej lub miesięcznej).

Brak takiego rozwiązania może znacząco utrudnić życie zarówno mieszkańcom tych obszarów, jak i  osobom spoza Krakowa, które odwiedzają te tereny 
sporadycznie. W takich przypadkach konieczność pozostawienia samochodu w miejscowościach poza miastem, jak Wieliczka czy Skawina, nie jest 
praktyczna, zwłaszcza przy ograniczonej infrastrukturze parkingowej i  komunikacyjnej w tych miejscach. Warto więc rozważyć bardziej elastyczne podejście 
do strefy w rejonach słabiej skomunikowanych.

Obawiam się, że wprowadzenie nowych zasad Strefy Czystego Transportu może spowodować znaczne obciążenie dla Urzędu Miasta, szczególnie w 
kontekście okresu po rozliczeniach PIT. Jestem mieszkańcem Krakowa, choć nie posiadam meldunku, jednak od lat rozliczam podatek dochodowy w tym 
mieście. Obawiam się, że czas pomiędzy złożeniem deklaracji PIT a uzyskaniem odpowiedniego dokumentu umożliwiającego wjazd do strefy może być 
zbyt krótki, co może prowadzić do problemów organizacyjnych.

############# Nie wprowadzać strefy czystego transportu Nie wprowadzać strefy czystego transportu Nie wprowadzać strefy czystego transportu Nie wprowadzać strefy czystego transportu Nie wprowadzać strefy czystego transportu Nie wprowadzać strefy czystego transportu 
############# żadnej SCT w Krakowie! wyłączenie powinno też obejmować gminny oscienne, nie tylko mieszkańców Krakowa. W przeciwnym wypadku oscienne gminy też mogą wprowadzić SCT w swoich gminach na zasadzie wzajemności. Takie działanie tylko utrudni życie mieszkańcom regionu.
############# Dojazd powinien być umożliwiono przynajmniej do parkingów p+r. Odpowiednio byłoby gdyby strefy parkingowe  były objęte strefa czystego transportu. Dojazd powinien być umożliwiono przynajmniej do parkingów p+r. Odpowiednio byłoby gdyby strefy parkingowe  były objęte strefa czystego transportu. Przykładem warszawskim strefa nie ma potencjału w Krakowie. Odpowiednie 
############# Strefa powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum w obrębie wyznaczonym przez Krakowskie Planty  Dojazd powinien być do każdego miejsca z wyłączeniem ścisłego centrum które wytyczają Krakowskie planty. Brak możliwości dojechania do wszystkich 

szpitali , ośrodków zdrowia, wszystkich urzędów, dworców autobusowych i  kolejowych jest wręcz krytyczny i  musi być możliwe dojechanie do nich każdym 
rodzajem pojazdu bez względu na normę jaką spełniają a nawet dla tych które nie spełniają żadnej normy emisji spalin.

Brak wymogów spełnienia jakiej kolwiek normy emisji  Euro dla samochodów benzynowych, hybrydowych, wyposażonych w instalację lpg lub cng. Dla 
diesli norma euro 2 w ścisłym obrębie centrum. Nie ma badań udowadniających zależności między ruchem samochodowym z poszczególnymi normami 
emisji  euro a zanieczyszczeniem powietrza. Za to są przykłady nie wielkiej zależności lub wręcz braku jakiej kolwiek zależności - patrz dane 
zanieczyszczenia powietrza w Krakowie podczas początku pandemi Covid 19 kiedy to Krakowskie powietrze biło niechlubne rekordy zanieczyszczenia 
powietrza podczas gdy ruch samochodowy był ograniczony do minimum. Ulice były puste a ludzie siedzieli  w domach. Do tego wiele miast europejskich 
w tym niemieckich które wprowadziło strefy czystego transportu dawno temu w wielu przypadkach rezygnuje i  wycofuje strefy gdyż nie zaobserwowano 
znaczącej poprawy powietrza. Każdy z tych przypadków należy dogłębnie przebadać i  przeanalizować w celu wyciągnięcia wniosków.

Strefa SCT trwale nie powinna dotyczyć mieszkańców krakowa oraz osób pracujących w Krakowie. Beznadziejne. Jeżeli  takie rozwiązanie miało by wejść w życie należy policzyć średnią wszystkich samochodów wjeżdżających do Krakowa dziennie. Wynik 
pomnożyć razy trzy i  przed strefami wybudować tyle darmowych i  strzeżonych parkingów przy każdym wjeździe do strefy. Dla osób tam parkujących powinien 
zostać wydany bilet uprawniający do poruszania się wewnątrz strefy komunikacją miejską za darmo.

Strefa SCT trwale nie powinna dotyczyć wszystkich na stałe zameldowanych mieszkańców Krakowa.

############# Tylko ścisłe centrum starego miasta. Czyli  ul ice w środku II obwodnicy. Mieszkańcy Krakowa zwolnieni do dnia kasacji samochodu. 

############# Nie dojadę np na, zakupy do Castoramy chcąc kupić coś większego np drzwi czy tonę cementu. Jestem mieszkańcem gminy Zielonki 5km od starego 
miasta..... 

Auta historyczne zabytkowe bez ograniczeń 

############# Strefa czystego transportu powinna obejmować ścisłe centrum. Maksymalnie obszar wewnątrz II obwodnicy jak kiedyś dawno temu było prezentowane, bez poszerzania w przyszłości. Mieszkańcy i  osoby płacące podatki w Krakowie ale mieszkający pod Krakowem powinni  moc 
jeździć posiadanymi pojazdami niespełniającymi norm do ich śmierci technicznej lub ich sprzedaży. Kolega mieszka w przyczółku gminy zielonki, oskrzydlony z trzech stron przez Kraków i ma bliżej do pracy niż nie jeden mieszkaniec w obrębie miasta. A samochodem jeździ 
tylko do pracy.

Nie, patrz odpowiedź na punkt 1. Zakup samochodu EURO4 benzyna/EURO6 diesel w stanie technicznym nie wymagającym poważnych remontów jes dla wielu niewykonalne, a często 
posiadane samochody niespełniające norm są w lepszym stanie gdyż niektórzy wydają na nie pieniądze ponieważ są samochodem jaki chcą mieć. Zużyty 
samochód euro4/euro6 wcale nie będzie bardziej przyjazny dla środowiska, a napewno kosztowny dla osoby chcącej na siłę wymienić auto na młodsze 
bo zostało zmuszone przez uchwale o SCT.

Mieszkańcy powinni  być wyłączeni z ograniczenia do śmierci technicznej pojazdu lub jego sprzedaży. Rownolegle wprowadzanie opłat to skok na pieniądze obywatela który musi jeździć do pracy, a miesiąc go na nowe auto. Jestem przeciw kupczeniu wjazdem i 
przeciwko ograniczaniem prawa własności przez uniemożliwienie korzystania z własnego sprawnego pojazdu.

Jw. nie zgadzam się na SCT 

############# Strefa jeśli  już musi być wprowadzona, powinna być ograniczona do ścisłego centrum, tak aby nie utrudniać życia mieszkańcom. Wprowadzenie najbardziej restrykcyjnej strefy w Europie to nie tylko wykluczenie komunikacyjne ludzi, których nie stać na nowe samochody, ale i  
podniesienie kosztów prowadzenia wszelkich działalności, gdzie wykorzystuje się samochody. 

Strefy być nie powinno wcale. Jeśli jest konieczna to tylko w ścisłym centrum. Bardzo wysokie wymagania. Większość samochodów nie spełnia normy Euro 6, a ludzi nie stać na wymianę na nowy. Bezterminowe wyłączenie mieszkańców. Każdy mieszkaniec powinien mieć prawo poruszania się takim samochodem, na jaki go stać Jest to nabijanie pieniędzy i  właściwie realizowanie jedynego faktycznego powodu wprowadzenia SCT. Wprowadzenie SCT nie przyczyni się do poprawy 
powietrza, co widać było w okresie COVID czy świąt. Samochody nie są główną przyczyną złego stanu powietrza w Krakowie, a brak korytarzy powietrznych i  
usytuowanie miasta. 

############# Dobra propozycja jestem za
############# Projektowane przepisy są zbyt rygorystyczne. Niestety nawet w o wiele bogatszych państwach (Belgia, Niemcy, Austria) czy miastach nie ma tak 

rygorystycznych norm emisji  spalin. Spowoduje to utratę możliwości dojazdu do pracy, a przez to i  wykonywania użytecznych działań na rzecz 
przedsiębiorców czy miasta przez bardzo wiele Osób. Będzie to miało długotrwałe negatywne skutki dla rozwoju miasta Krakowa, jego budżetu i  
mieszkańców. Można starać się ograniczać wjazd do ścisłego centrum pojazdom najbardziej emisyjnym, lecz projektowane zapisy są w tym zakresie 
zdecydowanie zbyt restrykcyjne.

Projektowane przepisy są zbyt rygorystyczne. Niestety nawet w o wiele bogatszych państwach (Belgia, Niemcy, Austria) czy miastach nie ma tak rygorystycznych norm emisji  spalin. Spowoduje to utratę możliwości dojazdu do pracy, a przez to i  wykonywania użytecznych działań 
na rzecz przedsiębiorców czy miasta przez bardzo wiele Osób. Będzie to miało długotrwałe negatywne skutki dla rozwoju miasta Krakowa, jego budżetu i  mieszkańców. Można starać się ograniczać wjazd do ścisłego centrum pojazdom najbardziej emisyjnym, lecz projektowane 
zapisy są w tym zakresie zdecydowanie zbyt restrykcyjne.

############# Projektowane przepisy są bardzo rygorystyczne. Niestety nawet w o wiele bogatszych państwach ( Niemcy, Austria) czy miastach nie ma tak 
rygorystycznych norm emisji  spalin. Spowoduje to utratę możliwości dojazdu do pracy, a przez to i  wykonywania użytecznych działań na rzecz 
przedsiębiorców czy miasta przez bardzo wiele Osób. Będzie to miało długotrwałe i  negatywne skutki dla rozwoju miasta Krakowa, jego budżetu i  
mieszkańców. Można starać się ograniczać wjazd do ścisłego centrum pojazdom najbardziej emisyjnym, lecz projektowane zapisy są w tym zakresie 
zdecydowanie zbyt restrykcyjne. .

############# Strefa czystego transportu powinna obejmować ścisłe  centrum Krakowa, przez które rozumiem obszar od Alei do Rynku , Kazimierz Dojazd do sklepów galeria Krakowska, galeria Bronowice, galeria na Kazimierzu, galeria Bonarka, kina , i  teatry w Krakowie, Filharmania krakowska, 
Arena i  inne obiekty kultury i  sztuki

Dla mieszkańców Krakowa wyłączenie powinno być dozywotnie  Uważam ze opłata to dobre rozwiazanie , raczej dzienna i  miesieczna Uważam ze mieszkańcy powinni być zwolnieni ze sct !

############# Deptak na rynku będzie odpowiednią granicą. Każdy człowiek płaci podatki to z nich macie pensje i  to z nich utrzymywane są drogi publiczne. Jakie macie prawo zakazać na nie wjazdu. Czemu ludzie 
mniej zamożni mają być dyskryminowani ? Jestem całkowicie przeciwna SCT.

Myślę że zakaz dla samochodów disla powyzej 30 lat jest wystarczający. Nie możecie nakazać ludziom sprzedaży samochodów na które ciężko pracowali. Uważam że powinniście zająć się tym co ważne a nie sięganiem do kieszeni i  zmuszaniem ludzi do czegoś wbrew ich woli. Handel emisjami kasa musi się zgadzać.  
Uważam że jest to żałosne. 

############# Należy ją zmodyfikować. Obszar SCT powinien dotyczyć ścisłego centrum miasta lub maksymalnie pokrywać się ze strefą płatnego parkowania. Obszar SCT powinien dotyczyć ścisłego centrum miasta z wyłączeniem dojazdów do każdej placówki użyteczności publicznej znajdującej się w obszarze!
Tworzenie wyjątków dla seniorów i katolików to dyskryminacja nierówne traktowanie pozostałych grup społecznych! 

Powinno się wyłączyć od zakazu wjazdu do Stref:

1. do 30 czerwca 2030 r. :
Pojazdy z si lnikiem Diesla tj. pojazdy samochodowe z si lnikami z zapłonem samoczynnym o dopuszczalnej masie całkowitej do 3,5 t spełniające 
przynajmniej wymagania europejskiej normy emisji spalin Euro 4.
2. bezterminowo pojazdy samochodowe:
Pojazdy benzynowe i  LPG z si lnikami z zapłonem iskrowym o dopuszczalnej masie całkowitej do 3,5 t spełniające
przynajmniej wymagania europejskiej normy emisji spalin Euro 4, oraz Pojazdy z si lnikiem Diesla tj. pojazdy samochodowe z si lnikami z zapłonem 
samoczynnym o dopuszczalnej masie całkowitej do 3,5 t spełniające przynajmniej wymagania europejskiej normy emisji spalin Euro 6

10 lat wyłączenia spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców Krakowa To jest skandaliczna propozycja. To znaczy jak opłacony to już nie truje?? 

############# strefa powinna obejmować cały obszar miasta Krakowa strefa powinna obejmować cały obszar miasta Krakowa SCT powinna obejmować rzeczywiste spalanie paliwa. Wg mnie regulacja nie ma prawa zadziałać sensownie jeśl i  zabronimy wjazdu 25-cio letniemu 
Fiatowi Seicento, który spala 4l/100 km, a w tym samym czasie po Krakowie będą mogły jeździć nowiutkie Porsche ze spalaniem 15l/100 km.

wyłączenia są bez sensu. Nie jesteśmy już biednym krajem z lat 90tych. Komunikacja miejska w naszym mieście działa bardzo dobrze. Jeśli  ktoś rzeczywiście potrzebuje samochodu to najwyższa pora na wymianę. To tylko pogłębi patologię. Jeżeli  kogoś realnie nie stać na nowy pojazd to dlaczego mamy go obciążać dodatkowymi opłatami?  Może lepiej 
zaproponować jakieś zniżki na zakup nowych pojazdów, zwłaszcza na samochody hybrydowe typu plug-in. 

############# Zlikwidować SCT Zlikwidować SCT Zlikwidować SCT Zlikwidować SCT Zlikwidować SCT Zlikwidować SCT 
############# Strefa zbyt restrykcyjna nie wiadomo na jakich badaniach oparta. Czy to auta są głównym powodem złej jakości powietrza? Samochody o małej pojemności i la także zasilane LPG powinny być uwzględnione. Auto o pojemności np 3.0 l itra spełniające euro 4-5 truj bardziej niż 

auto z pojemnością np 1.2 l itra spełniające normę euro 3.
Ok dobra opcja dla gości w Krakowie np odwiedzających rodzinę.

############# Strefa byłaby wystarczająca w lewobrzeżnym centrum Krakowa, tj. w obrębie 2-giej obwodnicy (czyli  m.in. Alei Trzech Wieszczów). Jeżeli  strefa miałaby obejmować tak duży proponowany obszar, to powinien być zagwarantowany dojazd do wszystkich istniejących i  przyszłych P+R, i  
oczywiście szpitali .

Docelowo (2030+) powinno wystarczyć "samo" Euro 6 dla diesli i  wprowadzenie FAKTYCZNEJ KONTROLI DYMIENIA w stacjach diagnostycznych i  NA 
ULICACH!!!. Widoczne dymienie świadczy o złym stanie technicznym i zwiększonej emisji  wszelkich zanieczyszczeń, a można je spotkać częściej w 
niesprawnych pojazdach Euro 6 (np. z usuniętym DPF) niż w przyzwoicie utrzymanych Euro 4 czy Euro 5! Moim zdaniem w przypadku samochodów 
prywatnych właścicieli  spoza Krakowa  używających samochody do celów niezarobkowych powinien być jakiś okres przejściowy już dla diesli Euro 4 
(np. 2 lata) i  Euro 5 (np. 4 lata), przy wzmożonych kontrolach dymienia dla wszystkich!

5 lat wyłączenia dla mieszkańców Krakowa to dobre rozwiązanie. Powinien być również jakiś okres przejściowy dla mieszkańców okolicznych gmin, wykluczając samochody używane do celów zarobkowych (taksówki, busy i  autobusy, ciężarówki). Za drogo. W ogóle jednak nie powinno być wyjątków dla samochodów używanych jako taksówki, busy itp. To one powodują znaczący ruch i  zanieczyszczenia, 
porównując z samochodami używanymi do celów prywatnych, w tym dojazdów do pracy. 

5 lat wyłączenia dla mieszkańców Krakowa to dobre rozwiązanie. Także wyłączenie pojazdów specjalnych. W przypadku pojazdów historycznych, 
powinna być dokładniejsza weryfikacja ich "historyczności" i  dopuszczenie do ruchu np. przez 100 dni w roku zamiast proponowanych 50.

############# Uważam, że strefa w ogóle nie powinna być wprowadzona. Wyprowadzenie strefy wymusza kupno nowszego pojazdu (mimo, że stary jest nadal sprawny - wyrzucanie sprawnych rzeczy nie jest ekologiczne) lub uiszczanie opłaty za wjazd do miasta. Dyskryminuje to osoby mniej 
zamożne - nie stać ich na nowe pojazdy i  opłaty. Ogranicza to swobodę poruszania się.

Uważam, że strefa w ogóle nie powinna być wprowadzona. Wyprowadzenie strefy wymusza kupno nowszego pojazdu (mimo, że stary jest nadal sprawny - 
wyrzucanie sprawnych rzeczy nie jest ekologiczne) lub uiszczanie opłaty za wjazd do miasta. Dyskryminuje to osoby mniej zamożne - nie stać ich na nowe 
pojazdy i  opłaty. Ogranicza to swobodę poruszania się.

Uważam, że strefa w ogóle nie powinna być wprowadzona. Wyprowadzenie strefy wymusza kupno nowszego pojazdu (mimo, że stary jest nadal sprawny - 
 wyrzucanie sprawnych rzeczy nie jest ekologiczne) lub uiszczanie opłaty za wjazd do miasta. Dyskryminuje to osoby mniej zamożne - nie stać ich na 
nowe pojazdy i  opłaty. Ogranicza to swobodę poruszania się.

Uważam, że strefa w ogóle nie powinna być wprowadzona. Wyprowadzenie strefy wymusza kupno nowszego pojazdu (mimo, że stary jest nadal sprawny - wyrzucanie sprawnych rzeczy nie jest ekologiczne) lub uiszczanie opłaty za wjazd do miasta. Dyskryminuje to osoby mniej 
zamożne - nie stać ich na nowe pojazdy i  opłaty. Ogranicza to swobodę poruszania się.

Uważam, że strefa w ogóle nie powinna być wprowadzona. Wyprowadzenie strefy wymusza kupno nowszego pojazdu (mimo, że stary jest nadal sprawny - 
wyrzucanie sprawnych rzeczy nie jest ekologiczne) lub uiszczanie opłaty za wjazd do miasta. Dyskryminuje to osoby mniej zamożne - nie stać ich na nowe 
pojazdy i  opłaty. Ogranicza to swobodę poruszania się.

Uważam, że strefa w ogóle nie powinna być wprowadzona. Wyprowadzenie strefy wymusza kupno nowszego pojazdu (mimo, że stary jest nadal sprawny - 
wyrzucanie sprawnych rzeczy nie jest ekologiczne) lub uiszczanie opłaty za wjazd do miasta. Dyskryminuje to osoby mniej zamożne - nie stać ich na nowe 
pojazdy i  opłaty. Ogranicza to swobodę poruszania się.

############# Płyta rynku. Max. I-wsza obwodnica. Norma  czy data produkcji  nie będzie miała większego znaczenia jeśli  strefa obejmie obszar rynku. Powinno dotyczyć wszystkich, na okres 50 lat. Skok na kasę, jak cała SCT. Ludzie chcący normalnie funkcjonować.
############# Obszar SCT powinien pokrywać się z obszarem strefy ograniczonego ruchu w Krakowie Starym Mieście z granicą na Plantach Krakowskich. Minimalne wymagania dla pojazdów z si lnikiem wysokoprężnym - norma EURO 4 lub rok produkcji  2001. Wyłączenie powinno być na okres 10 lat. Rozwiązanie jest złe ponieważ proponowane stawki opłat są zbyt wysokie.
############# Objęcie strefą całego miasta Krakowa w obrębie praktycznie całej jego administracyjnej granicy jest skandalem i ograniczeniem swobód obywatelskich. Strefa, o i le ma już powstać, powinna ograniczać się do obszaru, który nie będzie powodował wykluczenia 

komunikacyjnego, społecznego i  gospodarczego mieszkańców. Przede wszystkim chciałbym zobaczyć wyniki pomiarów powietrza w centrum miasta i  w odniesieniu do tego obszaru powinna się rozmawiać o strefie.
Mając na uwadze mój pogląd z punktu powyżej nr 1 ten wydaje się bezprzedmiotowy. Uważam, że dla mieszkańców Krakowa będących właścicielami pojazdów o różnym standardzie emisji Euro przed wejściem w życie przepisów o sct 

zamiast okresu przejściowego powinno się ustanowić możliwość korzystania z pojazdu bezterminowo aż do jego zbycia. W pozostałych przypadkach 
uważam, że od 2025 roku 2028 prawo wjazdu powinny mieć pojazdy spełniające przynajmniej standard emisji  Euro 4. Od 2028 do 2033 Euro 5 a od 
2033 i  dalej Euro 6. Ma to uzasadnienie w tym, że średnia wieku auta w Polsce to prawie 16 lat.  

Dobry pomysł, ale okres ten należałoby wydłużyć do 10 lat. Kłóci się to z ideą czystego transportu, bo jak to jest? Jeśli  ktoś zapłaci to dalej może "truć" powietrze? Widać, że nie chodzi tutaj ochronę powietrza i  zdrowia 
mieszkańców a chodzi o pieniądze. Wszystko to jedna wielka fikcja. Bogaty będzie mógł wszystko, a biedak będzie jeszcze biedniejszy i  bardziej wykluczony. 

Patrz wyżej punkt 5.

############# Nie zgadzam się z wprowadzeniem SCT w Krakowie. 
############# Granica strefy wyłącznie w centrum Krakowa. Każde auto powinno być badane na stacji  diagnostycznej na i lość spalin. Niektórych nie stać na samochody z waszymi standardami. To jest dzielenie 

ludzi na biednych i  bogatych.
Wydaje mi się że każdy powinien wjeżdżać do Krakowa. Powinna być mniejsza strefa. Tylko centrum. Znów dzielenie ludzi na biednych i  bogatych. Za oddychanie za niedługo trzeba będzie płacić.

############# Tylko centrum Tak jak było kiedyś mówione, Euro3 benz Euro5 dizel. Ludzie kupil i  samochody z takimi normami, a teraz normy zostały podniesione! Jeżeli to wejdzie 
mam nadzieję, że ludzie wystąpią z pozwami zbiorowymi. 

W takim bądź razie co to da? Paranoja Mydlenie oczu, co da oplata? Samochody wtedy będą eko? To nie chodzi o ekologię tylko o kasę 

############# ZLIKWIDOWAĆ strefę czystego transportu. Strefa czystego transportu powinna obejmować ZERO metrów kwadratowych! ZLIKWIDOWAĆ strefę czystego transportu. Każde miejsce w Krakowie powinno być dostępne na jednakowych zasadach dla każdego. ZLIKWIDOWAĆ strefę czystego transportu. Normy emisji  Euro były fałszowane niejednokrotnie więc dlaczego mają być jakimkolwiek kryterium 
poraszania sie w Krakowie?

ZLIKWIDOWAĆ strefę czystego transportu. Okres wyłaczenia nie ma znaczenia bo mieszkańcy poniosą koszty od razu - firmy zaopatrujące krakow zostaną zmuszone do wymiany floty i to krakowian obciążą kosztami. ZLIKWIDOWAĆ strefę czystego transportu. Zaczni jcie oszczędzać  zamiast tworzyć nowe podatki. ZLIKWIDOWAĆ strefę czystego transportu. Zamist owijać w bawełne po prostu zwolnijcie bogaczy z opłat i  restrykcji.

############# Nie chcę żadnych ograniczeń w poruszaniu się po Krakowie. Jakiekolwiek strefy są niepotrzebne. Zielony ład to utopia... Nie chcę żadnych ograniczeń w poruszaniu się po Krakowie. Jakiekolwiek strefy są niepotrzebne. Zielony ład to utopia... Nie chcę żadnych ograniczeń w poruszaniu się po Krakowie. Jakiekolwiek strefy są niepotrzebne. Zielony ład to utopia... Nie chcę żadnych ograniczeń w poruszaniu się po Krakowie. Jakiekolwiek strefy są niepotrzebne. Zielony ład to utopia... Nie chcę żadnych ograniczeń w poruszaniu się po Krakowie. Jakiekolwiek strefy są niepotrzebne. Zielony ład to utopia... Nie chcę żadnych ograniczeń w poruszaniu się po Krakowie. Jakiekolwiek strefy są niepotrzebne. Zielony ład to utopia...
############# modyfikacja strefy SCT do ograniczonego obszaru - np samo centrum miasta biorąc pod uwagę i lość spalanego paliwa w si lnikach benz i  diesla nieuzasadnione jest dyskryminowanie diesli  z norma E6 w stosunku do benz z E4 - 

chodzi o bezterminowy wjazd obu typów do SCT 
############# Strefa czystego transportu nie powinna istnieć zamiast tego proponuję bardziej rygorystyczne badania techniczne z weryfikacją jednostek stacji  kontroli  pojazdów. Strefa powinna zaczynać się od punków PARK AND RIDE tak by lubię pracujący w centrum mogli  pozostawić samochód w bezpiecznym miejscu i  dojechać 

do ceterum komunikacją.
Normy emisji  spalin Euro są skonstruowane w sposób nieadekwatny do stanu faktycznego. 
Jeśli  Kraków chce czystego powietrza należy zaproponować l imit na generowanie tlenków azotu i  węgla. Corsa 1.2 generuje 152g/km. Mercedes G klasa 
generuje 276g/km. Corsa do miasta wjechać nie będzie mogła G klasa owszem. Strefa czystego transportu jest skonstruowana dla bogaczy nie dla 
czystego powietrza.

Norma mogła by obowiązywać od jutra jeśli  byłaby oparta na racjonalnej analizie oraz rygorystycznym badaniom spalin na stacjach kontroli pojazdów To albo można wjechać albo nie, chyba że się zapłaci. W takim razie tym bardziej wjazd powinien być uzależniony od i lości generowanych tlenków. Tak by 
biedni  nie musieli  sponsorować bogatych a by istniał sprawiedliwy system.

Wyjątkiem powinny zostać objęte specjalistyczne sprzęty służb ewentualnie ekip budowlanych po okazaniu zlecenia na terenie miasta. Bez wyjątków dla 
reszty.

############# Powinna obejmować centrum miasta Wszystkie szpitale Diesel Euro 4 benzyna Euro 6 Dla mieszkańców do zmiany samochodu  Nie mam zdania Osoby niepełnosprawne 
############# Zwolnienia bezterminowo z SCT seniorów Zwolnienia bezterminowo z SCT kierowców starszych wiekowo.
############# Centrum miasta wraz z Kazkierzem podobnie jak strefa płatnego parkowania... Dla diesla Euro 6 od 2014 roku, dla benzyny euro 5 od 2011 roku tak jak jest w normie... Powinno być przynajmniej 10lat dla mieszkańców na przystosowanie.... Proponowane stawki są zbyt wysokie.... Osoby starsze, emeryci....
############# Powinna obejmować Centrum Krakowa Wszystkie szpitale Euro 4 dla wszystkich Dla mieszkańców dnieo zmiany samochodu Nie mam zdania Niepełnosprawni 
############# Uważam że granice powinny obejmować tylko i  wyłącznie obszary starego miasta i  w około rynku. Tam gdzie prowadzony jest głównie biznes turystyczny tak aby nie utrudniać ludziom wolności w dojeżdżaniu do potrzebnych do funkcjonowania miejsc nie mam zdania, moim zdaniem granice czystego transportu są zbyt rozległe Euro 5 i Euro 6 nie odbiega tak bardzo wartościami od siebie, często silniki  marek premium z lat 2011-2014 miały opcje z Adblue i  bez i  tylko tym różniły 

się konstrukcyjnie. Krzywdzące jest branie samochodów z si lnikami Diesla tylko ze względu na rok produkcji  ponieważ modele wielu marek premium nie 
miały konstrukcyjnych zmian w roku 2012 a 2013 a 2014 przez co jedne mogą jeżdżać a drugie nie gdzie są takimi samymi pojazdami. Dodatkowo miasto 
powinno popatrzeć na możliwości pomocy względem obywateli , w niemczech dofinansowywuja obywateli  którzy doposazaja swoje pojazdy w 
odpowiednie katalizatory i  zbiorniki  adblue przez co modernizuja swoj samochod pod kontem normy emisji  spalin. Tutaj obywatele są postawieni przed 
sciana gdzie wielu nie może pozwolic sobie na nowe samochody a starsze są krzywdząco ocenianie przez dziurwe zasady

Rozwiązanie jest ok, pod warunkiem ze mieszkańcy Krakowa po tym czasie będą mieć dużo niższe miesięczne abonamenty za możliwość poruszania się po Krakowie, to nie mieszkańcy i okoliczni mieszkancy wiosek w okół Krakowa są problemem a przyjezdni z innych wojewódz. Opłaty w powinny zostać dostosowane do panujacych realii  ponieważ są bardzo wysokie, szczególnie opłaty dla mieszkańców Krakowa jako poźniejszy 
abonament bo byłby absurd cenowy

nie mam zdania, powinien cały projekt zostać zmieniony ponieważ godzi w wolność obywateli

############# Kraków powinien się wstrzymać z jej wprowadzeniem np 2 lata i  obserwować wpływ na inne miasta w Polsce (Warszawa). Jako miasto z problemem z komunikacją miejską i  brakiem metra nie powinniśmy wychodzić przed szereg. Można po prostu wymusić nakładanie fi ltrów dla starszych aut. Będzie to bardziej ekologiczne rozwiązanie niż ich "wyrzucanie na śmietnik". Wyłączone powinny być tylko osoby płacę podatki w Krakowie. Bezrobotni powinni być włączeni do strefy, natomiast osoby które tu płacą podatki, ale niekoniecznie są zameldowane, wyłączeni. Źle Krakowianie nie powinni być uprzywilejowani. Jak już, to wszyscy płacący podatki.
############# Uważam, że norma Euro 4 to zdecydowanie za wysoka norma w przypadku samochodów benzynowych. Dużo większym problemem są diesle, które mimo wbitej normy jej nie spełniają - po mieście jeździ mnóstwo kopcących diesli , które przy byle wciśnięciu gazu zostawiają za 

sobą chmurę czarnego dymu.
Największymi restrykcjami powinny został objęte diesle. Dla samochodów z si lnikami benzynowymi zostawiłbym normę Euro 2. Ponadto, samochody 
zabytkowe nie powinny być objęte żadnymi ograniczeniami. W Krakowie takich samochodów jest bardzo mało, więc nie mają wymiernego wpływu na 
zanieczyszczenia - wprowadzenie dla nich ograniczeń całkowicie zabije zabytkową motoryzację w Krakowie, nie przynosząc zauważalnego pożytku.

Uważam, że mieszkańcy powinni być bezterminowo wyłączeni z ograniczeń, lub obszar strefy powinien zostać ograniczony do ścisłego centrum - tj. do obszaru wewnątrz tzw. drugiej obwodnicy. Uważam, że takie płatne wyłączenie faworyzuje osoby zamożne, jednocześnie dodatkowo marginalizując osoby mniej zarabiające. Wiele osób zwyczajnie nie 
stać na kupno nowszego samochodu, a taka opłata tylko pogłębia problem, i  dodatkowo potwierdza, że chodzi o pieniądze, a nie o walkę z zanieczyszczeniami.

Tak jak pisałem wcześniej, pojazdy zabytkowe nie powinny zostać objęte ograniczeniami. Jest ich na krakowskich drogach jeszcze mniej niż motocykli , 
które nie są objęte ograniczeniami. 50 dni w roku to niedorzeczna l iczba, zaproponowana wyraźnie na podstawie jakiegoś widzimisię.

############# Strefa Czystego Transportu powinna być poszerzona o dojazd do każdego z parkingów Park&Ride mieszczących się przy pętlach tramwajowych na obrzeżach Krakowa. Ułatwi to dostęp wielu osobom do instytucji mieszczących się w centrum Krakowa. Na terenie Krakowa 
znajduje się wiele urzędów, szpitali  oraz instytucji  obsługujących całe województwo.

Strefa Czystego Transportu powinna być poszerzona o dojazd do każdego z parkingów Park&Ride mieszczących się przy pętlach tramwajowych na 
obrzeżach Krakowa. Ułatwi to dostęp wielu osobom do instytucji  mieszczących się w Centrum Krakowa. 

Ze względu na krótki okres do planowanego wprowadzenia SCT w Krakowie należy wziąć pod uwagę wprowadzenie okresu przejściowego z mniej 
restrykcyjnymi standardami (np. dla si lnika dieslowego w przejściowym okresie EURO-4), aby osoby posiadające starsze samochody miały czas na 
przystosowanie się do zmian. Wprowadzenie SCT w obecnej formie pogłębi  problem wykluczenia komunikacyjnego osób spoza Krakowa i  ograniczy 
dostęp do podstawowej opieki zdrowotnej oraz ważnych instytucji  i  urzędów.

Proponowane opłaty są zbyt wysokie. Należy mieć na uwadze, że osoby posiadające samochody, które nie spełniają standardów proponowanej SCT są to w 
większości osoby o niskich lub średnich dochodach.

Zwolnione z opłat powinny być pojazdy należące do osób mieszkających i  rozliczających w Krakowie (posiadających tzw. centrum życia w Krakowie), a nie 
tylko zameldowanych.

############# Więcej pojemniejszych parkingów P+R przy przystankach kolei SKA w Krakowie oraz w gminach na trasie kolei w promieniu 40 km od centrum Krakowa. Więcej pojemniejszych parkingów P+R przy przystankach kolei SKA w Krakowie oraz w gminach na trasie kolei w promieniu 40 km od centrum Krakowa. Więcej pojemniejszych parkingów P+R przy przystankach kolei SKA w Krakowie oraz w gminach na trasie kolei w promieniu 40 km od centrum Krakowa. Opłata za każdorazowy wjazd - system kamer, dla mieszkańców miasta i  powiatu stała opłata roczna pobierana przy corocznym badaniu technicznym pojazdu. 

Więcej pojemniejszych parkingów P+R przy przystankach kolei SKA w Krakowie oraz w gminach na trasie kolei w promieniu 40 km od centrum Krakowa.

Jeżeli  funkcjonująca Strefa Ograniczonego Ruchu w centrum Krakowa nie jest monitorowana, a przepisy nie są egzekwowane, to w jaki sposób będą egzekwowane przepisy w kilkudziesięciokrotnie większej SCT?

Opłata za każdorazowy wjazd - system kamer, dla mieszkańców miasta i  powiatu stała opłata roczna pobierana przy corocznym badaniu technicznym pojazdu. 

Jeżeli  funkcjonująca Strefa Ograniczonego Ruchu w centrum Krakowa nie jest monitorowana, a przepisy nie są egzekwowane, to w jaki sposób będą 
egzekwowane przepisy w kilkudziesięciokrotnie większej SCT?

Opłata za każdorazowy wjazd - system kamer, dla mieszkańców miasta i  powiatu stała opłata roczna pobierana przy corocznym badaniu technicznym 
pojazdu. 

Jeżeli  funkcjonująca Strefa Ograniczonego Ruchu w centrum Krakowa nie jest monitorowana, a przepisy nie są egzekwowane, to w jaki sposób będą 
egzekwowane przepisy w kilkudziesięciokrotnie większej SCT?

############# Strefa nie powinna powstać - nie zmieni  znacząco poziomu zanieczyszczeń. Brak udowodnionych badań. Wszystkie obszary poza drugą obwodnicą powinny mieć zagwarantowaną możliwość dojazdu niezależnie od poziomu emisji  i  zanieczyszczeń pojazdów. 
Wyłapywaniem pojazdów niespełniających przepisów powinna zająć się drogówka.

2010 rok dla wszystkich aut. Średni wiek pojazdu w Polsce to ok 15 lat. W związku z tym auta do tego wieku nie powinny obejmować ograniczeń. Co najmniej, Wyłączenie dla osób mieszkających w Krakowie - niekoniecznie płacących w Krakowie podatki.
Idealnie - program jedynie dla osób niemieszkających w Krakowie.

Rozwiązanie jest bezsensowne bez zapewnienia miejsc do zatrzymania pojazdów na granicy miasta i  transportu z/do Pojazd zabytkowy to co najmniej 25 lat, zatem różnica pomiędzy proponowaną datą uprawnień (2009?) a datą spod jakiej pojazdy zabytkowe są 
wyłączone jest bez sensu. Za ki lka lat aktualne pojazdy z roczników wg propozycji  niespełniające wymagań, same zostaną pojazdami zabytkowymi.

############# Uważam że ze strefy powinno zostać wykluczone dojazd do lotniska tj. ul ica "Na lotnisko" oraz parkingów przy lotnisku tj. ul ica Medweckiego wniesienie opłaty jest dobrym pomysłem.
############# Żadnych stref Wzgórza Krzesławickie Zwiększenie l iczby połączeń MPK z ościennych gmin (autobus z każdej wsi max co pół godziny) i  przejęcie finansowania ich przez Kraków. Dopóki auto przechodzi przegląd Niezgodne z konstytucją Wszystkie pojazdy zarejestrowane przed wejściem ustawy
############# Wyłączyć właścicieli  lub najemców lub osób odwiedzających z konieczności korzystania ze strefy ekonomicznej Dojazd do posesji/mieszkania dla właścicieli  lub osób odwiedzających Obniżyć dla benzyny do euro 1 Okres 20 lat
############# Witam, chciałem poruszyć jedną sprawę która osobiście mnie dotknęła ale myślę ze takich osób jest więcej. Mianowicie w roku 2023 pojawiły się 

informacje dotyczące SCT w Krakowie które określały jasno że dopuszczone zostaną pojazdy z si lnikiem diesla powyżej rocznika 2010 oraz spełniające 
normę euro 5.
Pomyślałem wiec ze mojego forda Transita rocznik 2007 czas wymienić na coś ''nowszego.''
Chcąc spełnić wymagania zakupiłem samochód dostawczy  z dopuszczalną normą euro5 z rokiem produkcji  2013  żeby nie kupować  na tzw. granicy 
rocznika. Auto służy wyłącznie w związku z prowadzoną działalnością gospodarczą . Teraz niestety okazuje się ze samochód nie spełnia norm które zostały 
drastycznie podniesione. Proszę rozważyć mój przypadek bo pewnie takich jest o wiele więcej czy powrót do pierwotnych norm nie będzie 
przysłowiowym kompromisem który zadowoli wielu mieszkańców oraz przedsiębiorców. Wszyscy dobrze wiemy jak w dzisiejszych czasach ciężko jest 
prowadzić działalność gospodarczą.

############# obszar wokół pierwszej obwodnicy z jej wyłączeniem (bo nie ma alternatyw)
a przede wszystkim zapewnienie alternatywnego tranzytu przez miasto (dla przykładu z ul. Bratysławskiej na ul. Szwedzką jedyna sensowną drogą jest aleja 3 wieszczów podczas gdy geograficznie to jest bez sensu)

+AGH
+centra Handlowe na Zakopiańskiej
+wszystkie szpitale i ważniejsze budynki użyteczności publicznej 

Rzetelne przeglady diagnosyczne, bo co z tego że samochód miał jakies normy jak teraz już np nie ma fi ltru DPF
Opcja na "przerobienie" starego samochodu np fi ltry DPF itp
Poziom emisji  CO2? Bo Takie Lupo 3L emituje dużo mniej niż wielki  ale nowy SUV

bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025
Jak będzie weryfikowany "mieszkaniec Krakowa" - dużo osób wynajmuje lokum i nie ma zameldoawnia w Krakowie

SCT dla bogaczy jeszcze bardziej Dobre luki dla kombinujących - dziękujemy

############# zapoznałem się, należy ją ograniczyć do minimum np. sam rynek Te kilka miejsc to za mało, bo szpitali  w Krakowie jest więcej, parkingów jest za mało, a ja jako mieszkaniec Krakowa mam prawo jeździć sprawnym 
samochodem po całym Krakowie i  nie macie prawa mi tego zabraniać. Do pracy jadę samochodem 20 min, zaś komunikacją miejską jechałbym 1,5 godz. 
na około, więc nie mam zamiaru rezygnować z samochodu.     

Są za wysokie dla diesli . Miało być euro 5 teraz wymyśli l iście euro 6. Mój zadbany diesel  z 2012 roku z normą euro 5 serwisowany co roku w ASO  na 
pewno wydziela mniej zanieczyszczeń niż stary benzynowy passat z 2005 roku spalający 12 l itrów benzyny naprawiany u jakiegoś "Janusza" w lewym 
warsztacie  

Pięć lat to za mało, czemu mam zmieniać dobry samochód. Po za tym Unia nakazuje naprawiać sprzęty, a nie wyrzucać więc zostawcie ludziom ich samochody, które są lepsze, bo da się je naprawić, a nie tak jak elektryki po małej stłucze od razu na złom albo 8 lat i  baterie do 
wymiany.     

Kolejny skok na kasę. Póki nie zbudujecie darmowych parkingów wokół Krakowa i  nie usprawnicie komunikacji miejskiej nikt nie będzie chciał zrezygnować z 
samochodu. Po za tym nie macie prawa nakładać na ludzi kolejnych podatków, dość ich już płacimy 

Nie mam pojazdu historycznego, ale mam pojazd stosunkowo nowy z euro 5 serwisowany w ASO więc jest dużo bardziej ekologiczny od tych, które 
chcecie wpuszczać (mam na myśli 20 letnie benzyniaki, które ledwo jeżdżą i  produkują więcej zanieczyszczeń niż mój) więc jakim prawem chcecie mnie 
ograniczyć? Za pięć lat nie będzie mnie stać na nowy samochód, bo mam kredyt na dom, a drugiego już nie dostanę na samochód bo nie miałbym za co 
żyć. Chyba że sprzedam mojego porządnego diesla za bezcen i  kupię rozpadówę benzyniaka i  będę bardziej truł ekoterrorystów co w sumie może wyjdzie 
nam na dobre 

############# Żadnych granic. To jest ograniczenie praw obywatelskich. WSZYSTKIE miejsca w Krakowie powinny być dostępne dla każdego rodzaju pojazdów BEZ WYJĄTKU ! Kolejna bzdura wymyślona przez komunistyczny eurokołchoz. Tak powinno być zmienione na dożywotnie i  nie tylko dla mieszkańców Krakowa, ale dla wszystkich innych spoza miasta. Żadnych dodatkowych opłat dla kogokolwiek ! Wszystkie grupy społeczne powinny mieć prawo wjazdu do centrum miasta. Tylko Rynek powinien pozostać strefą wolną od pojazdów, z wyjątkiem 
oczywiście dostawców, najemców i mieszkańców.

############# Najpierw wprowadźcie sct w centrum wokół rynku a potem sami Zobaczycie czy sklepy, turyści i  inni przedsiębiorcy będą zadowoleni Zastanówcie się co z firmami żyjącymi z usług transportowych. Część firm zniknie a ci  co zostaną podwyższa ceny usług za co zapłacą mieszkańcy Jeżeli  już to minimum euro4 bo za chwilę i  tak te samochody znikną z dróg że względu na wyeksploatowanie Chcący zmienić samochód ciężarowy lub koparkę muszę co najmniej 10 lat odkładać na taką spełniającą waszą normę euro6 Dlaczego jak ktoś jest biedny to ma być jeszcze biedniejszy?? Sct nie powinno dotyczyć maszyn budowlanych wolnobieżnych które bardzo rzadko się poruszają po drogach a głównie pracują na budowach 



############# Jestem przeciwny wprowadzeniu SCT. Jestem przeciwny wprowadzeniu SCT. Jestem przeciwny wprowadzeniu SCT. Jestem przeciwny wprowadzeniu SCT. Jestem przeciwny wprowadzeniu SCT. Jestem przeciwny wprowadzeniu SCT.
############# Co z dojazdem do szpitala Babińskiego? Moje auto ma EURO 3, jest z końcem 2004 i  według nowych propozycji  nie będę mogła nim poruszać się po mieście. Mieszkam w Krakowie od urodzenia i 

potrzebuję samochodu choćby do zrobienia sobie zakupów. Na następne auto nie będzie mnie stać. 
Dla mieszkańców Krakowa powinien być ten okres przedłużony, pięć lat to zbyt krótko!!! Trudno się jest do tego ustosunkować, jestem mieszkanką Krakowa. Cena 2,50 zł za godzinę wjazdu do strefy kiedy jeździ się w korkach jest dość wysoka. Do 

tego koszt parkingu. 
#############
############# Należy jej nie wprowadzać, obecnie nie stać ludzi na zakup nowych pojazdów a każdy ma prawo do wyboru jakim środkiem komunikacji chce się poruszać. Obszar należy zmodyfikować o wszystkie możliwe szpitale oraz urzędy ponieważ mieszkańcy z poza Krakowa również z nich korzystają i  nagle nie 

przestaną po wprowadzeniu strefy, a część takich instytucji  znajduję się w centrum miasta lub jego okolicach.
Zbyt restrykcyjne wymagania jak na początek, dodatkowo w związku z tym, że każdy człowiek powinien być traktowany jednakowo wymagania powinny 
być jednakowo zarówno dla mieszkańców jak i  przyjezdnych. Nie należy zmuszać przyjezdnych do korzystania z komunikacji miejskiej, przyjeżdżając 
samochodem płacą wystarczająco dużo za parking zatem konto Gminy jest zasilone.

Nierówne traktowanie, należy wprowadzić jednakowe zasady dla wszystkich. Jestem przeciwny. Przyjezdni uiszczają wysokie opłaty za parkowanie w strefie.

############# Wnioskuję o wykreślenie jednego z wyjątków, w Załączniku nr 2 pkt. 9) - "każdy pojazd zarejestrowany poza krajami członkowskimi Unii Europejskiej lub 
Europejskiego Stowarzyszenia Wolnego Handlu ...". Wszystkie pojazdy powinny być traktowanej w jednakowy sposób bez względu na miejsce 
pochodzenia (rejestracji). Przecież pojazdy z poza UE nie emitują mniej zanieczyszczeń niż auta rejestrowane z UE.

############# Strefa powinna ograniczyć się do starego miast tj ograniczona ulicami aleje Słowackiego Mickiewicza Krasińskiego Konopnickiej Kalwaryjska Limanowskiego Powstańców Nowohucką Opolską Kupowanie wjazdów to następna furtka. do śmierci technicznej pojazdu Kupowanie wjazdu to obejście prawa
############# Obszar  za  mały     .  te  przepisy  które  chcecie   wprowadzić  powinny  obowiązywac  w  scisłym  centrum     czyi   taki  ring     dietla,  al. warszawska,  koło  

dworca,  aleje krasickiego  do  rąda  Dębnickiego.     reszt a krakowa   powinna  być  wolna  do  2026 mnimum
zezwolenie  do  2026r  powinno  być  dla  aut   młodszych    czyli  od  roku  2010   spełniające  euro 5  i    było by  to  jakoś  do przyjęcia  dla  mieszkanców   
 ,.   a  jak masz  starsze  auto  to   4-5  razy w   roku   lub  opłata

tak     wyłączenie dla  mieszkanców    którzy  maja  auta  zarejestrowane  do  1  l ipca  2025r   jest  ok tak opłata  może  być  ale  jakaś  sensowana      500zł  za  rok  a  nie   za miesiąc  bez przesady    nie   wszyscy  zarabiaja  takie   pieniądze juz  pisałem     dla  mieszkanców  i   zarejestrowancyh pojazdó  do  1  lipca  2025r   ok.      Do  tego   do  roku  2026r  1  l ipca  powinny  być  dopuszczane  
auta  produkowane  po 2010r   i   emisją  spalin  euro 5.  to  by  uspokoiło   nastroje  i   całe  emocje.    a  jak  sami  wiemy  jesl i  zostanie   ubecny  zielony  
ład  to  sama  UE  wprowadza  oboszczenia    co do  emisji   spalin  w  2028-2030r.  wiec  samo  sie  wykruszy.     Dodatkowo  UE  cche  wprowadzić  opłaty 
na  paliwo   i   sami  obywatele  zaczną  rozliczać  opłaty  za  auto i    zastanawiać  się  co  dal;ej

############# Strefa nie powinna w ogóle dotyczyć mieszkańców Nie powinno być wykluczeń z tytułu uiszczenia opłat
############# Proponowany obszar jest za duży, wystarczyło by ograniczenie w ramach III obwodnicy a włączenie terenów na południe od A4 jest całkowicie nie udanym pomysłem ponieważ blokuje ono drogi z gmin ościennych do dróg krajowych którymi można dostać się na obwodnice Powinien być zapewniony dojazd do większej i lości miejsc Normy powinny być obniżone lub powinien być zapewniony okres przejściowy również dla mieszkańców gmin ościennych
############# Płyta rynku głównego Euro 1 benzyna euro 3 diesel Każdy samochód zarejestrowany w Polsce przed wprowadzeniem strefy powinien być wyłączony z wymogów Negatywnie, każdy jest równy wobec prawa 
############# Rekomendacja tak,ale dłużej niż 5 lat lub za opłatą. Tak powinno być,np przeprowadzki,transport zaopatrzenie. Powinno się uwzględnić pojazdy funkcjonariuszy policji ,straży pożarnej  i  personel szpitali  i  innych służb.
############# Uważam że strefa powinna objąć obszar trzeciej obwodnicy Krakowa, zapewniło by to dostęp do parkingów Park & Ride oraz innych obiektów takich jak szpitale a ograniczyło by ruch w centrum Dostęp powinien być do większej i lości parkingów Uważam że normy są ustalone nawet zbyt wysokie, zwłaszcza jak na okres próbny Powinno być jakieś rozwiązanie żeby właściciele takich aut mogli  okazjonalnie dojechać do miasta
############# W Krakowie jest duży problem z natłokiem samochodowym. Są duże korki, a w korkach większość samochodów za przeproszeniem kopci tak, że nie da się oddychać! Kierowcy burzą się, że auta nie dają dużo spalin, bo sami jeżdżą kopciuchami i im tak wygodnie. Proszę zobaczyć 

co dzieje się w korkach, jest biało od spalin, wręcz niedobrze się robi. Skoro spaliny tak śmierdzą, sprawiają, że człowiek źle się od nich czuje, to oczywistym jest, że są toksyczne. W Krakowie jest problem z korkami i  miasto powinno myśleć nad innowacyjnymi rozwiązaniami i  
wstawiać mandaty za kopcenie, nie da się wystać w korkach, bo inni trują. Elektryki powinny być uprzywilejowane.

W Krakowie jest duży problem z natłokiem samochodowym. Są duże korki, a w korkach większość samochodów za przeproszeniem kopci tak, że nie da się 
oddychać! Kierowcy burzą się, że auta nie dają dużo spalin, bo sami jeżdżą kopciuchami i  im tak wygodnie. Proszę zobaczyć co dzieje się w korkach, jest 
biało od spalin, wręcz niedobrze się robi. Skoro spaliny tak śmierdzą, sprawiają, że człowiek źle się od nich czuje, to oczywistym jest, że są toksyczne. W 
Krakowie jest problem z korkami i  miasto powinno myśleć nad innowacyjnymi rozwiązaniami i  wstawiać mandaty za kopcenie, nie da się wystać w 
korkach, bo inni trują. Elektryki powinny być uprzywilejowane.

Na pewno powinny być uprzywilejowane pojazdy elektryczne, żeby było ich więcej.

############# W ogóle nie powinno być strefy. W ogóle nie powinno być strefy więc wszędzie powinno się dać dojechać każdym autem. To samo co wyżej. To samo co wyżej. Czyli  samochody zanieczyszczają miasto, ale jak się zapłaci to już tego nie robią? Co to za hipokryzja? To tylko pokazuje, że ta strefa to idiotyzm. Równi i  równiejsi  - tak to skomentuję.
############# Diesel euro 5 
############# Strefa powinna obejmować całe miasto Pojazdy powinny spełniać standard emisji  Euro, a rok produkcji  nie powinien mieć znaczenia Uważam że wszyscy powinni być tak samo potraktowani Opłaty powinny być wysokie, żeby takich samochodów jak najmniej jeździło Ewentualnie pojazdy historyczne żeby mogły wjeżdżać
############# Rozpatrywanie granic SCT nie ma sensu w oderwaniu od kryteriów odnoszących się do mieszkańców Krakowa (ich pojazdów). Jakikolwiek by obszar SCT nie został zaprojektowany, kluczowe jest, aby nie ograniczać mieszkańcom swobody poruszania się. Przy obecnie 

planowanych granicach SCT oraz objęciu jej wymogami także starszych aut mieszkańców po 5 latach karencji , mieszkaniec np. Dzielnicy II nie będzie miał możliwości dojechać czy wyjechać ze swojego miejsca zamieszkania, nawet jeśli  jego celem nie jest przemieszczanie się 
po mieście (co mógłby – i powinien - zrobić komunikacje publiczną), lecz podróż poza miasto (na weekend, na wakacje, do cioci na imieniny itp.), co jest absolutnie niedopuszczalne i  godzi w konstytucyjnie zagwarantowane prawa i  wolności.
Podsumowując: obszar SCT byłby akceptowalny pod warunkiem zastosowania bezterminowego wyłączenia z objęcia wymogów SCT aut należących do mieszkańców Krakowa (więcej na ten temat w pkt 4).

Wyłączenia obszarowe z SCT powinny co do zasady dotyczyć wszystkich miejsc na obrzeżach miasta (lub głębiej w jego granicach lecz powiązanych 
komunikacyjnie z kluczowymi trasami dojazdowymi do Krakowa), do których przybywający spoza miasta mogliby swobodnie dojechać i  dalej (po mieście) 
przemieszczać się transportem publicznym.

Planowane wymogi byłyby nawet akceptowalne, jednak pod warunkiem że wyłączone spod nich będę bezterminowo (a nie tylko przez okres 5 lat) pojazdy 
należące do mieszkańców Krakowa (patrz niżej).

Pojazdy zarejestrowane, będące własnością mieszkańców Krakowa w dniu wejścia w życie obowiązywania SCT powinny być w ogóle (bezterminowo) wyłączone spod wymogów SCT, bez względu na rok produkcji  czy standard emisji . Wymogi SCT powinny dotyczyć wyłącznie 
pojazdów nowo rejestrowanych. Nie jest bowiem sprawiedliwym rozwiązanie, w którym zmusza się mieszkańców do wymiany posiadanych aut (czyli  ponoszenia kosztów zakupu innych pojazdów), a wprowadzanie okresu przejściowego / karencji  (5 lat czy jakikolwiek inny) 
wcale nie sprawia, że rozwiązanie staje się sprawiedliwsze.
Być może bezterminowe wyłączenie spod SCT pojazdów mieszkańców wydłuży nieco czas eliminacji  starszych pojazdów (co jest intencją autorów SCT), natomiast w praktyce większość starszych aut i  tak zniknie z ulic w sposób naturalny – wskutek „śmierci technicznej” czy też 
autonomicznych decyzji  właścicieli-mieszkańców Krakowa, gdy np. koszty napraw staną się nieadekwatne do wartości czy walorów użytkowych tych pojazdów. Należy więc przyjąć naturalną eliminację starszych pojazdów, rezygnując z 5-letniego okresu wyłączenia na rzecz 
bezterminowego wyłączenia spod wymogów Strefy.

Choć rozwiązanie to wydaje się być niezłą odpowiedzią na sytuacje, gdy wjazd do SCT podyktowany jest np. jakąś istotną koniecznością życiową (np. przewóz 
osoby starszej, chorej, niepełnosprawnej itp.), jednak w praktyce może prowadzić do faworyzowanie osób zamożnych, które stać na wniesienie opłaty. I tak do 
Krakowa na koncert w operze nie wjedzie para emerytów starym cinquecento, lecz wjedzie posiadacz monstera z si lnikiem pojemności 6000cm3 i  8 
cylindrami. Czyli  „kto bogatemu zabroni”, co w konsekwencji  jednak nieco wypacza ideę SCT, która sama w sobie byłaby sensowna, tyle że przy obecnych 
założeniach niesprawiedliwa (wyłączenie mieszańców tylko przez 5 lat zamiast bezterminowo).

Zwolnienie pojazdów mieszkańców z zakazu wjazdu do SCT przez 5 lat – ocena negatywna rozwiązania. POWINNO BYĆ: zwolnienie z zakazu wjazdu (tj. 
wyłączenie spod wymogów SCT) BEZTERMINOWO dla aut, które w dniu wejścia w życie przepisów były własnością mieszkańców Krakowa i  były na nich 
zarejestrowane. (Przy okazji  warto uściśl ić kryterium „mieszkaniec Krakowa” wiążąc je z faktem płacenia podatków w naszym mieście).

Zwolnienie pojazdów z adnotacją „pojazd specjalny” – ocena pozytywna wraz z rekomendacją, aby doprecyzować zapisy w taki sposób, aby nie 
skutkowały w przyszłości wątpl iwościami interpretacyjnymi w przyszłości. Przykładowo dookreślić, że pojazd z wpisem w dowodzie rejestracyjnym 
rozszerzonym „pojazd specjalny kempingowy” również mieści się w kategorii wyjątków dla „pojazdów specjalnych”.

############# moze na początek 1 obwodnica - centrum brak parkingów przesiadkowych od zachodu , w ogóle jest ich za mało - przy przystankach kolejowych są za małe a pociagi w godz szczytu pelne  - szpitale 
a gdzie przy nich zaparkowac np narutowicz? 

euro 3 nie wszystkich stac na wymiane samochodu od razu na 6 . czy za 5 lat będziemy milionerami ? co to za opłata godzinowa jak stoisz w korku nim gdzies dojedziesz. dlaczego kościół ma być zwolniony a nie np pielęgniarki czy salowe?

############# Strefa Czystego Transportu nie powinna dotyczyć mieszkańców Krakowa i  powinna obejmować jak najmniejszy obszar Krakowa (maksymalnie ograniczony plantami krakowskimi). Dostępne powinny być wszystkie parkingi park & ride zlokalizowane na obrzeżach Krakowa przy pętlach tramwajowych i  autobusowych oraz 
przystankach.

Wielu mieszkańców Krakowa (zwłaszcza osób starszych i  niepełnosprawnych) nie stać na zakup nowych samochodów. Flota pojazdów podlega 
naturalnej wymianie w wyniku ich zużywania się, dlatego sztuczne zmuszanie ludzi do wymiany w oparciu o normy Euro czy rok produkcji  są 
absurdalne. Dodatkowo sprzeczne z prawem do posiadania i  wolności przemieszczania się.

Mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni z obostrzeń SCT, a jeśl i  to niemożliwe, to powinno się wprowadzić dla nich 10-letni  okres przejściowy od wprowadzenia SCT, po którym nie będą mogli  rejestrować nabywanych pojazdów (w tym motocykli) niespełniających norm 
(mogliby natomiast na podstawie okresowych badań technicznych przedłużać rejestrację pojazdów, które nabyli przed upływam okresu przejściowego).

Opłaty nie powinny obejmować mieszkańców Krakowa. Powinny być naliczane od przejechanych w mieście km, a nie od czasu przebywania w mieście (np. ktoś 
może przejechać 10 km, potem samochód stoi przez tydzień na parkingu nie emitując spalin, a potem znowu przejeżdża 10 czy 15 km, dlatego za czas postoju 
nie powinna być naliczana opłata).

Ze spełnienia wymogów SCT powinny być zwolnione: osoby niepełnosprawne, osoby mające problemy z samodzielnym poruszaniem się, pojazdy 
zabytkowe posiadające żółte tablice rejestracyjne, osoby starsze, np. po 70 roku życia.

############# Strefa minimalnej wielkości, np Rynek Główny i  pierwsza obwodnica. To jest złe rozwiązanie, obszar strefy powinien być jak najmniejszy. Samochody benzynowe bądź z instalacjami gazowymi bez ograniczeń, pojazdy z si lnikami diesla Euro3 Co to za ekologia, jak po uiszczeniu opłaty samochód przestaje być nie ekologiczny. Jak zwykle naciaganie obywateli  na dodatkowe oplaty. 
############# Srefa powinna umożliwiać dojazd do wszystkich parkingów P+R pojazdom nie spełniającym wymogów.

Konieczna jest budowa parkingów P+R od strony Bronowic i  Prądnika Białego -w tym momencie pojazdy nie spełniające norm nie mają gdzie zaparkować, spowoduje to zapchanie terenów podmiejskich.

Wszystkie parkingi P+R

Konieczna jest budowa parkingów P+R od strony Bronowic i  Prądnika Białego -w tym momencie pojazdy nie spełniające norm nie mają gdzie zaparkować, 
spowoduje to zapchanie terenów podmiejskich.

Okres powinien zostać skrócony do 3 lat. Tylko jeśli  opłata posłuży budowie parkingów P+R których brakuje od strony Bronowic, Prądnika Białego. Nie powinny być uwzględnione w l iście wyjątków:

pojazdów służbowych ważnych instytucji  państwowych  - jest to bardzo nie uczciwe podejście magistratu gdzie mieszkańcy muszą się dostosować do 
prawa a zarządzający nie.
Campery

na l iście powinny znaleźć się pojazdy/maszyny budowlane firm znajdujących się na terenie miasta, firm logistycznych, produkcyjnych itp. - lub powinna 
 być możliwość rejestracji  ograniczonej i lości dla danej firmy. 

############# nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT
############# nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT
############# nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT
############# nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT
############# nie wprowadzać SCT Nie Wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT
############# Nie wprowadzać SCT wszystkie park and ride i  wszystkie placówki ochrony zdrowia umieścić na l iście wszystkie auta bez względu na rok produkcji Wprowadzić wyłączenia na czas nieokreślony
############# Jeżeli  w ogóle już,  to ściśle centrum ulicę przyległe do rynku . Jeżeli  w ogóle już,  to ściśle centrum ulicę przyległe do rynku . Jeżeli  już to ewentualne opłaty tylko od dużych pojemności si lnika bowiem im  większy pojemność  tym więcej przepalonego paliwa. Bez żadnego okresu , nie dotyczy mieszkańców !!!! Jeżeli  już to tylko duże pojemności si lnika. Absolutnie samochody dostawcze firmowe potrzebne  do działania firmy.
############# Tylko ściśle centrum krakowa Zadne Bez okresowo dla mieszkańców krakowa Bez opłaty dla mieszkańca krakowa Mieszkańcy którzy mieszkają np już 15lat w krakowie zero oplat
############# Granice SCT powinny przebiegać wzdłuż pierwszej obwodnicy by chronić wjazd do ścisłego centrum. Być może taka granica powinna być wprowadzona na określony czas, np 5 lat. Może uda się określić rzeczywiste korzyści lub straty wynikające z tego rozwiązania a 

eksperyment odbędzie się mniejszym kosztem.
Jeśli  ma być dostęp do szpitali , to do wszystkich a nie wybranych, ponadto do wszystkich kościołów i miejsc kultu oraz ośrodków sportowych z funkcją 
odnowy i  rehabilitacji ...

auta z ważnymi badaniami uprawniającymi do poruszania się po drogach. okres 5 lat wyłączenia spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców Krakowa z możliwością przedłużenia tego na kolejne lata... Pojazdy osób z dysfunkcja ruchu uprawnione do bezpłatnego parkowania tez powinny być wyłączone, może kryterium dochodowe włascicieli...

############# Obszar strefy czystego transportu powinien zostać zawężony jedynie do terenu starego miasta Krakowa. (Tzn jego granicą powinna zostać ulica Basztowa, Podwale, Świętej Gertrudy u Westerplatte). Pozostałe tereny są stałe eksploatowane i  wymagają dostępu dostawców do 
lokali , nierzadko który to dostęp wymagany jest dla starszych samochodów niespełniających norm euro które założone zostały w projekcie (które to i  tak są mało efektywnym wyznacznikiem jakości spalin). Tym samym przy wprowadzeniu SCT zablokowana zostanie komunikacja 
dla większości dostawców oraz firm usługowych co przełoży się na wyższe koszty operacyjne lokalnych przedsiębiorców i tym samym spadnie atrakcyjność samego miasta zarówno jako obiektu kulturowego, jak i  biznesowego. 

Standard emisji  Euro nie jest miarodajnym systemem ponieważ wiele samochodów spełniających na papierze normę Euro realnie nie jest w stanie 
przejść standardowej kontroli , lub posiada modyfikacje jak wycięcie DPF które powodują że pojazd taki dymi na potęgę i  zanieczyszcza środowisko 
bardziej niż starszy ale dobrze utrzymany egzemplarz. Wdrażanie tego typu wymogów dla wjazdu nie przełoży się na czystsze powietrze, jedynie na fakt że 
mieszkańcy będą się musieli  przesiadać na nowsze ale gorsze jakościowo lub technicznie pojazdy, ponieważ koszty naprawy i  eksploatacji  nowych 
pojazdów są o wiele wyższe niż w przypadku starszych modeli. Starszy model w dobrym stanie praktycznie zawsze będzie lepszą opcją niż nowy model 
spełniający na papierze normę euro, ale będący jeżdżącą skarbonką oraz nierzadko z braku środków, naprawiany po najniższej l inii  oporu i  kosztów. 

Mieszkańcy nie powinni  ponosić kosztu słabych jakościowo pomysłów rządców miasta. Nie każdy samochód starszej daty jest nieekologiczny, taka samo jak nie każdy mieszkaniec może pozwolić sobie na zmianę pojazdu nawet w okresie 5 lat. Biorąc pod uwagę zmiany w 
cenach pojazdów wynikające zarówno z czynników egzo- jak i  endogenicznych, a także możliwości finansowe przeciętnego „Kowalskiego”, zmiana pojazdu na nowy, spełniający wymagania SCT nie jest często możliwym do zrealizowania scenariuszem. 

To jest bardzo słaba forma wskazująca jedynie na to że strefa nie ma na celu zapewnienia czystości powietrza tylko wyciągania pieniędzy z kieszeni  obywatela. 
Uiszczenie opłaty nie sprawi nagle że stary dymiący diesel będzie ekologiczny. Ponadto można ten pomysł uznać za formę klasizmu gdzie biedniejszy musi 
jeszcze dopłacać za to że nie może spełnić norm które spełnia bogatszy. W takim wypadku lepiej w ogóle nie wprowadzać SCT i  traktować obywateli  równo.

Wyłączenie pojazdów klasycznych spod SCT to bardzo dobry pomysł szczególnie że większość z nich spełnia lepsze wymogi techniczne niż nowe pojazdy 
(w rozumieniu norm Euro).

############# Granicą SCT powinna być aleja II obwodnica SCT jest wprowadzanie prawidłowo, samochody zabytkowe nie powinny być nim objęte, ze środków rządowych dotacje dla ludzi najbardziej 
potrzebujących na wymianę samochodu na nowszy. 

wydłużyć czas do 10-15 lat Bardzo dobre rozwiązanie, o i le całość środków zostanie przekazana na rzecz budowy PARKINGÓW, dróg i  mostów, ogólnie infrastruktury historyczne/zabytkowe/specjalne powinny móc wjeżdżać do SCT bez ograniczeń 

############# Granica powinna być tylko i  wyłącznie na terenie starego miasta, granca mogą być planty. ok, ale co z Park and Ride na Kurdwanowie, Prokocimiu. Teraz nie da się tam zaparkować o godzinie 8:00, a co dopiero będzie jak to wejdzie w życie. I 
dodatkowo mamy płacić za ten parking. Kraków to nie Nowy Jork.

zrobić darmowa komunikacje miejska lub z 1 całoroczna opłata - ale nie żeby była ona ponad 200zł. Budujecie nowe l inie tramwajowe, podnosicie ceny 
biletów. Jakby komunikacja była darmowa to byłoby jak w Oslo, nikt nie jeździłby prywatnym samochodem.

Co to 5 lat. Nie wszyscy mogą sobie pozwolić na zakup nowego auta. Statystyki pookazują, że niekiedy ludzie oszczędzają, aby móc sobie kupić 5 letnie auto. Ale czy te kwoty będą z kosmosu? Na pewno. To jest bez sensu.  

############# Granice powinny obejmować max ścisłe centrum Krakowa, maksymalnie do strefy B Jest wiele firm, elektrycznych, hydraul icznych, kwiaciarnie, domy pogrzebowe, stolarze, hurtownie, magazyny do których zarówno mało zamożni 
pracownicy, jak i  obywatele przyjeżdżają starszymi samochodami. 

Mieszkańcy Krakowa poruszają się głównie komunikacja miejską, to właśnie osoby spoza Krakowa przyjeżdżają samochodami do miejsc pracy lub na 
zakupy. Osobiście mając Subaru z 2013r w dieslu nie będę w stanie dojechać do pracy. Auto jest teraz warte około 50tys. zł jest to stosunkowo nowy 
samochód z niskim przebiegiem ale mimo to nie będę mógł z niego korzystać. Samochód kupiłem w tamtym roku na kredyt, wciąż go spłacam. Po 
wprowadzeniu ustawy, wartość samochodu mocno spadnie, nie będę mógł sprzedać auta w Małopolsce do tego wciąż spłacam kredyt za nie, i  jestem 
spoza Krakowa bo z Wieliczki. Praktycznie większość moich współpracowników jest w podobnej sytuacji , ponieważ dojeżdżając z dalsza bardziej opłaca 
się diesel niż benzyna. Zdecydowanie norma jest zbyt wysoka jak na początek, Warszawa wprowadziła strefę jako pierwsza i  jest rozwiązana dużo 
łagodniej i  z głową. 

Uważam, że to właśnie osoby spoza Krakowa mają większy problem z dojazdem do pracy, większe problemy z alternatywą zamiany środka transportu, mniejsze możliwości. To jest dyskryminacja i  nierówne traktowanie chodźby pracowników jednej firmy, jeden może drugi nie

############# Maksymalnie 1 obwodnica, SCT obejmująca całe miasto krzywdzi biedniejszych mieszkańców. Poza bliskim obszarem rynku komunikacaja miejska jest słaba, nie ma zbyt wielu połączeń, zwłaszcza w godzinach nocnych. Co mają zrobić osoby, które stracą możliwość dostania 
się do pracy, np. w nocy?

Zmniejszenie strefy do 1 obwodnicy. Zanim wprowadzi sięSCT powinniście zrobić więcej P&R. Co z mieszkańcami gmin ościennych, którzy pracują w 
Krakowie? Gdzie mają zostawić samochód?

Normy stanowczo za wysokie. Na początek (pierwsze 5 lat) wystarczające byłoby EURO 4 dla diesli  i  EURO 2/3 dla benzyn. EURO 6 dla Diesli  to okropne 
ograniczenie, jedno z najwiekszych w Europie. 

Dla mieszkańców Krakowa, ale powinni móc poruszać się wszystkimi samochodami, nie tylko tymi, które są na nich zarejestrowane. Dodatkowo mieszkańcy gmin ościennych Opłaty okropnie wysokie. 500 zł miesięcznie nie pozwoli komuś zaoszczędzić na nowy spełniający normy samochód.  Stawki przynajmniej 5x mniejsze. Mieszkańcy gmin ościennych, rodziny mieszkańców

############# Uważam, że SCT powinno zostać objęte jedynie ścisłe centrum tj. Stare Miasto, Kazimierz i  Stare Podgórze. Uważam, że w przypadku uchwalenia SCT w zaproponowanej formie to dojazd do wszystkich P&R na terenie Krakowa (główna trasą) powinien odbywać się 
bez ograniczeń. Nie dotyczy to zatem tylko P&R na Górce Narodowej, ale również P&R na Czerwonych Makach czy P&R na Małym Płaszowie i  innych P&R. 

Uważam, że w przypadku si lnika Diesel powinna zostać utrzymana norma Euro6. Norma Euro6dT narzuca zbyt daleko idące ograniczenia choćby z uwagi 
na to, że została wprowadzona stosunkowo niedawno. Jednocześnie rok produkcji  nie powinien odgrywać istotnej kwestii .

Uważam, że okres wyłączenia dla mieszkańców jest konieczny. Nie jestem przekonany czy 5 lat jest wystarczającym okresem przejściowym, z drugiej strony okres 10 lat wydaje się być zbyt długi. 

Ograniczenia mogłoby nie być konieczne gdyby SCT obejmowała tylko Stare Miasto, Kazimierz i Stare Podgórze. Wtedy okres wyłączenia mógłby dotyczyć jedynie osób zamieszkujących w tych dzielnicach.

Trzeba pamiętać, ze zakup nowego samochodu to wydatek na który przeciętne gospodarstwo domowe potrzebuje odkładać wiele lat.

Z jednej strony na to sens, z drugiej stawki zaproponowane w projekcie wydaja się być zaporowe i  powinny być niższe. Proponuję, aby każdy mieszkaniec Krakowa mógł wjechać do Krakowa np. 20-30 dni w roku bez konsekwencji  niezależnie czy jego samochód spełnia 
normy czy nie.

############# Strefa powinna być ograniczona do samego śródmieścia Samochody zasilane LPG powinny nie być brane pod uwagę jako że ich emisja jest dużo niższa niż nawet współczesnych diesli Tragiczne !
############# Oczywiście, obszar strefy  jeśl i  w ogóle, powinien obejmować  tylko obszar starego  miasta Zdecydowanie  uczelnie i  szkoły, osrodki kultury, domy pomocy społecznej Norma euro kompletnie nie powinna byc wyznacznikiem

Dlaczego 6 l itrowy samochód  z silnikiem diesla bedzie mógł  wjechac do miasta a male autko z 1 l itrowym juz nie ? 
Przeciez spalanie  w takich autach a tym samym emisja zanieczyszczeń  jest zdecydowanie  mniejsza ze wzgledu na mniejszą  pojemność  silnika i  
mniejsze spalanie

Za krótko, wymiana auta dla mieszkańców  w takim okresie nie bedzie mozliwa Rozwiązanie aboslutnie nie redukuje problemu zanieczyszczenia  miasta. Auto nie mkze wjechać  do miasta ale jeśl i  uzytkownik zapłaci to już nie powoduje 
zanieczyszczeń, czy to aby nie jest pomysł  na zwyczajne wyciaganie pieniędzy  od mieszkańców? 

Niech zakaz będzie  dotyczył  tylko osób  nie zameldowanych w krakowie

############# Obszar SCT należy ograniczyć do absolutnego minimum Nie powinno być żadnych ograniczeń tego typu. Nie można ograniczać dostępu do miejsc w jakikolwiek sposób służących potrzebom obywateli  polskich, a 
w szczególności mieszkańców aglomeracji  krakowskiej

Jeżeli  samochody są dopuszczone do ruchu i  zarejestrowane powinny mieć swobodny wjazd do wszystkich miast w Polsce. Wpływ samochodów na 
jakość powietrza w mieście jest drastycznie przeszacowany poprzez niemiarodajne badania (np. niewłaściwe opomiarowanie). Powietrze w Krakowie się 
poprawia od lat i  nie trzeba podejmować żadnych dodatkowych działań typu SCT. 

Po pierwsze strefa SCT tylko na minimalnym obszarze nic ponad wymogi UE. Po drugie wyłączenie minimum dla całej aglomeracji  krakowskiej na jak najdłuższy okres. Nie można rozpatrywać Krakowa w oderwaniu od aglomeracji  (mieszkańcy powiatów podkrakowskich pracują 
też w Krakowie, a mieszkańcy Krakowa korzystają tez gmin podkrakowskich np. lotnisko, tereny turystyczne)

Źle tak jak cały projekt Nie powinno być żadnych ograniczeń.

#############  jestem przeciw wprowadzeniu Strefy Czystego Transportu. Zaproponowane rozwiązanie generuje kombinowanie jak ominąc wymagania. Vide: wypasione samochody parkujące na miejscach dla inwalidów lub równie wypasione udające samochody dostawcze jestem przeciw wprowadzeniu Strefy Czystego Transportu. jestem przeciw wprowadzeniu Strefy Czystego Transportu. jestem przeciw wprowadzeniu Strefy Czystego Transportu. jestem przeciw wprowadzeniu Strefy Czystego Transportu. jestem przeciw wprowadzeniu Strefy Czystego Transportu. 
############# Brak granic!!! Macie totalnie gdzieś ludzi, jakie to jest przykre!!!! Przez was będę mieć problem z dojazdem do pracy!!! Nie mam komunikacji  tak dostosowanej, żeby 

zdążyć do pracy. Wcześniej pojechać nie mogę bo mam małe dziecko i  przedszkole od 7!!! 
Euro 4 powinno wjechać!!!!!  Bogacze, wy wiecie że ludzie nie zarabiają mil ionów i nie stać ich na wymianę samochodu!!!!!! Pewnie ludzie dojeżdżający do pracy spoza Krakowa niech sobie na nogach idą do pracy, po co o nich myśleć... Żałośni jesteście. 

############# jestem przeciwko wprowadzaniu strefy cały Kraków powinny wjeżdżać wszystkie auta dopuszczone do ruchu brak strefy dla wszystkich opłata dla wszystkich lub dla nikogo jestem przeciwko wprowadzeniu strefy
############# Ulice najbliższe ścisłemu centrum i Rynku Głównego Nie powinno być żadnych ograniczeń. Niedorzeczne. Zastanawiające jest że sami urzędnicy na codzień jeżdżą tylko nowymi samochodami i sami sobie chcą wprowadzić utrudnienia. Większość ludzi pracujących w Krakowie dojeżdża z powiatu krakowskiego, rozumiem że oni mają do Krakowa dojechać rowerem lub samolotem. Codzienna opłata? Są inne sposoby na wydawanie pieniędzy, skoro można wjechać płacąc to nie ekologia jest powodem wprowadzenia ach. Pojazdem zabytkowym według nowo wprowadzonych zmian nie może być samochód traktowany jako youngtimer, co z takimi samochodami, dużo jest 

ludzi,którzy z zamiłowania jeżdżą właśnie takimi samochodami przed 2004 rokiem które spełniają normę euro4(benzyna)
############# Nie zgadzam się na strefę czystego transportu w Krakowie, ani żadne okresy dotyczące tego projektu. Nie zgadzam się na strefę czystego transportu w Krakowie. Dojazdy do szpitali  powinny być bez ograniczeń strefowych. Nie zgadzam się na strefę czystego transportu w Krakowie. Auta, które mają aktualny przegląd powinny mieć możliwość swobodnego poruszania się po 

Krakowie.
Nie zgadzam się na strefę czystego transportu w Krakowie, ani żadne okresy dotyczące tego projektu. Nie zgadzam się na strefę czystego transportu w Krakowie. Auta, które mają aktualny przegląd powinny mieć możliwość swobodnego poruszania się po 

Krakowie.
Nie zgadzam się na strefę czystego transportu w Krakowie. Auta, które mają aktualny przegląd powinny mieć możliwość swobodnego poruszania się po 
Krakowie.

############# Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu w Krakowie. To co chcecie zrobić uderzy w najbiedniejszych mieszkańców Krakowa i  w ludzi starszych i  chorych. Ta komunistyczna ideologia wcześniej czy później upadnie a wy odpowiecie za to przed sądami i  historią. Jeżeli  
towarzysze eurokomuny chcą coś takiego wprowadzać to niech sobie wprowadzają w Brukseli . 

Nie powinno być takich miejsc. Kraków powinien być dostępny dla każdego i  w każdym miejscy. Tak abyś mógł sobie dojechać tam gdzie chcesz. Totalny wymysł brukselskich urzędników. To jest bujda z tymi klasami Euro. Zmniejszając moc si lnika Abu mieścił się w danej klasie musisz więcej 
spalić. To tylko komuniści mogli  to wymyśleć. 

Z godnie z polską konstytucją nie należy dzielić Polaków a tu mamy z takim przykładem. Zastanówcie się czy wy działacie zgodnie z prawem. Kolejny ukryty podatek. Powiedzcie gdzie i  na jaki cel pujdą te pieniądze. Ilu aferzystów na tym zarobi. Ile stanie ławeczek za bajeczne kwoty. Nie zgadzam się z 
tym. Żadnych opłat żadnych zakazów. 

Żadnych wyjątków każdy powinien mieć prawo do poruszania się wszędzie tam gdzie uzna za stosowne. Pod warunkiem że został dopuszczony do ruchu 
drogowego. Ma obowiązkowe ubezpieczenie OC i  ma ważny przegląd techniczny. 

############# należy zapowiedzieć rygory 5 lat przed wprowadzeniem.strefa może obejmować jedynie ścisłe centrum 5-10% miasta strefa może powinna obejmować jedynie ścisłe centrum wszelkie obostrzenia należy kilka lat wcześniej zapowiedzieć.auta po 2000 roku prod. powinne wjeżdżać do Krakowa nie wolno dyskryminować ludzi że względu na tydzień, że mieszkają poza Krakowem proszę napisać kto mi zwróci za samochód z 2004 roku który w tym roku zakupiłem?  całe miasto
############# Stefa koło plant Nie dla takiej strefy Za wysokie normy , ostatecznie zostawić minimum euro 5 dla tdi Rozdział między mieszkańcami miasta a przyjezdnymi to łamanie praw równości konstytucyjnej To rozwiązanie  to nic innego tylko nabijanie kasy miasta Tylko krakowianie ?  a inni to nie ludzie ?
############# Maksymalnie 2 obwodnica czyli  aleje Wszystkie szpitale, urzędy miejskie i  wiele innych miejsc! Norma euro 4 To jest dyskryminacja pozostałych obywateli , proponuję żeby ościenne gminy wprowadziły opłaty za wjazd dla mieszkańców Krakowa. Czy po wniesieniu opłaty samochód będzie ekologiczny? Beznadziejne, czyli  chodzi o pieniądze nie o ekologię Dla wszystkich pracowników , których miejsce pracy jest w Krkowie, że względu na beznadziejną komunikację miejską
############# Granice Starego Miasta 10 lat Dobry
############# Uważam, że jeżeli  W OGÓLE rozmawiać o jakiejkolwiek strefie, to jedynie ścisłe centrum

- okol ice rynku. Żadne wprowadzanie SCT poza centrum, a tym bardziej na terenie całego miasta, gdyż jest to najzwyczajniej w świecie ograbianie społeczeństwa z jego praw i kategoryzowanie na tych zamożniejszych i  biedniejszych. STOP SCT
Chore pomysły. Park and Ride na Górce jest na tyle mały, że zapełniałby się w pierwszych godzinach dnia. Chore Znów chore pomysły. Dlaczego mieszkańcy Zielonek i  innych okolicznych miejscowości, którzy dają zarobić miastu na każdym kroku mają być gorzej traktowani niż ci  mieszkający w jego granicach???? Chore do granic możliwości!!!!! Czy nie jest to nic innego niż kolejny skok na kasę??? Jak zapłacimy to nagle nasze auta stają się hiper ekologiczne i  gitara 

gra?? Nie do pomyślenia, że ktoś w ogóle coś takiego ma czelność proponować. Ludzie na to nie pozwola
############# zaniechać P&R w Bronowicach chory pomysł tak -również mieszkańcy ościennych gmin dojeżdżający do pracy w Krakowie dyskryminacja - segregacja na biednych i  bogatych - mieszkańcy gmin ościennych dojeżdżający do pracy w Krakowie
############# Ograniczyć tylko do promienia 100m z rynku głównego. Wyrywkowa kontrola spalin w samochodach. Nie powinno czegoś takiego być, mieszkaniec powinien zmienić jedynie wtedy samochód, jeśli  będzie miał taką możliwość. Naciąganie obywateli  na dodatkowe koszty.
############# Strefa nie powinna zostać wprowadzona. Mieszkańcy się na to nie zgadzają. 

W tak fundamentalnej sprawie musi być referendum nie może być tak że ki lka osób decyduje za mieszkańców. 
Uważam że strefa czystego transportu jest sama w sobie złą propozycją. Dziś rano jadąc do pracy zauważyłem stary ciągnik marki ferguson z pługiem do 
odśnieżania który mocno dymił. Mamy tu doczynienia z podwójnymi standardami. Dla czego nowe samochody z dużymi si lnikami mogą wjechać mimo że 
produkują z racji  na samą pojemnośc  więcej tych "strasznych" zanieczyszczeń..

Moim zdaniem ktoś kto to wymyśli ł mocno uderzył się w głowę chcecie zrobić najostrzejszą strefe na świecie gdzie w krajach w których zarabia się ki lka 
razy tyle co w pl  takich nie ma. Ludzie nie mają pieniędzy na zmianę samochodów. Nie możecie wymuszać na nas rzeczy nie zgodnych z konstytucją 
państwa. 

Uważam że za 5 lat waszych rządów już nie będzie jeśli  będziecie tak postępować. Może przyjdzie ktoś kto l iczy się z zdaniem mieszkańców. W internecie krążą już petycję o odwołanie waszych chorych rządów z ztp. 
Ludzie mają was dość. Podpisuje to ki lkaset osób dziennie. 

Jeśli  płacimy podatki mamy takie samo prawo do korzystania z dróg publicznych jak każdy inny czemu ktoś ma płacić haracz za to że jest mniej zamożny. Ta 
strefa to nabijanie kasy do miasta nic więcej.

############# Należy nie wprowadzać Strefy Czystego Trsnsportu Należy nie wprowadzać Strefy Czystego Trsnsportu Należy nie wprowadzać Strefy Czystego Trsnsportu Należy nie wprowadzać Strefy Czystego Trsnsportu Należy nie wprowadzać Strefy Czystego Trsnsportu Należy nie wprowadzać Strefy Czystego Trsnsportu 
############# Tylko i  wyłącznie rynek starego miasta, ul. Floriańska i  ul . Grocka Propozycja tąa jest w całości do odrzucenia. Każdy powinien móc dojechać swoim samochodem który jest dopuszczony do ruchu drogowego tam gdzie 

chce. W innym wypadku mamy do czynienia z łamaniek podstawowych praw zagwarantowanych konstytucją. 
Dopuszczane powinny być wszystkie pojazdy beż względy na standardy emisji Euro. Należy wydłużyć ten okres do nieskończoności. Jest to typowe rozwiązanie komunistyczne wprowadzające dodatkowe podatki. Jest całkowicie nie do przyjęcia. Sprzeczne z konstytucją gdyż tworzy podział 

wśród Polaków a każdy w Polsce ma zagwarantowaną równość. 
Nie powinno być żadnych wyjątków gdyż nie powinno być żadnej strefy. Strefa jest to wymysł globalistów z pod znaku czerwonego sztandaru aby powoli 
odbierać nam nasze prawa. Cała ta zielona transformacja to stek kłamstw wymyślonych przez komunistów.

############# Ograniczyć strefę do ścisłego centrum Krakowa + Kazimierz Diesel do Euro4, zwiększanie restrykcji  co kolejne 5 lat,
Benzyna euro2, regrykcje jw

Proponuję podejście w którym wyłączenia obowiązują również osoby pracujące na terenie Krakowa (łatwo można to zweryfikować np poprzez umowę o pracę). Grow osób dojeżdża do pracy z miejscowości ościennych Bardzo zły pomysł! Jeśli  nie stać kogoś na zakup samochodu nowszego niż 2014 rok to tym bardziej nie stać go na wnoszenie opłat dodatkowych!!! Napiąłem już o osobach pracujących w Krakowie. Zdecydowanie brakuje tych wyłączeń!!!

############# Powinna objąć tylko ścisłe centrum miasta Brak referendum co o tym sądzą mieszkańcy i  czy wogole sobie życzą wprowadzać taka strefę za pieniądze z ich podatków Euro V jest wystarczające Okres powinien wynosic 10 lat To rozwiązanie jest niekonstytucyjne Brak pytania o referendum co o tym myślą mieszkańcy. 
############# Granice strefy są prawidłowe, natomiast wraz z wejściem SCT Miasto powinno zaproponować lokalizacje parkingów na wlotach do miasta dla samochodów przyjezdnych. W przypadku wprowadzania nowych parkingów P&R strefa powinna już być zaktualizowana o 

dopuszczony dojazd do nich.
- Są prawidłowe. - Prawidłowe. Jest wystarczająca.

############# Uważam, że jeśli  już to należy zawęzić SCT tylko do ścisłego centrum miasta - na wzór Warszawy. Nie ma na to zgody. Odnosząc się do tego, że SCT nie powinna obejmować całego obszaru, który jest proponowany, uważam że okres przejściowy tylko dla mieszkańców Krakowa to dyskryminacja. O si le miasta stanowią nie tylko jego formalni mieszkańcy. Siłą napędową Krakowa są mieszkańcy 
Metropoli i  Krakowskiej. 

Uważam, że to rozwiązanie jest dyskryminujące i  nie do przyjęcia. 

############# Granice ścisłego centrum miasta Euro4 Min do roku 2040
############# Strefy nie powinno być W ogóle nie powinno być strefy, jest to ograniczenie swobód obywatelskich Diesel z euro 4 nie wjedzie, ale z euro 6 z dużym silnikiem i ogromnym spalaniem już tak. Paradoks Nie wprowadzać strefy Jestem przeciwnikiem strefy czystego transportu Mam zadbanego diesla euro 4, ustawa zmusi mnie do sprzedania porządnego auta, które się nie psuje i kupienie w tej cenie auta używanego w benzynie, 

które może mieć wady (nigdy nie wiadomo co będzie dalej kupując auto używane). Jestem mieszkańcem Krakowa od urodzenia (39 lat) i  jestem 
przeciwnikiem strefy czystego transportu. Mieszkając w mieście trzeba l iczyć się ze smogiem i spalinami, a jak komuś to odpowiada może wyjechać na 
wieś.

############# Proponuję ścisłe centrum, ludzie dojeżdżający starszymi samochodami będą mieli  szansę przesiąść się na komunikację publiczną. Proponuję dla silników diesla normę Euro 5, która jest wystarczająco restrykcyjna. Moim zdaniem 10 lat okresu przejściowego, ludzi mniej zamożnych nie będzie stać na zakup nowych pojazdów z tak restrykcyjnymi normami.
############# Przeciwny wprowadzeniu strefy Przeciwny wprowadzeniu strefy Przeciwny wprowadzeniu strefy Przeciwny wprowadzeniu strefy Przeciwny wprowadzeniu strefy Przeciwny wprowadzeniu strefy
############# Norma EURO 5 akceptowalna dla mieszkańców Krakowa DO 2035! Norma EURO 5 akceptowalna dla mieszkańców Krakowa DO 2035! Norma EURO 5 akceptowalna dla mieszkańców Krakowa DO 2035! Norma EURO 5 akceptowalna dla mieszkańców Krakowa DO 2035! Norma EURO 5 akceptowalna dla mieszkańców Krakowa DO 2035! Norma EURO 5 akceptowalna dla mieszkańców Krakowa DO 2035!
############# Norma EURO 5 akceptowalna dla mieszkańców Krakowa DO 2035! Norma EURO 5 akceptowalna dla mieszkańców Krakowa DO 2035! Norma EURO 5 akceptowalna dla mieszkańców Krakowa DO 2035! Norma EURO 5 akceptowalna dla mieszkańców Krakowa DO 2035! Norma EURO 5 akceptowalna dla mieszkańców Krakowa DO 2035! Norma EURO 5 akceptowalna dla mieszkańców Krakowa DO 2035!
############# Norma EURO 5 akceptowalna dla mieszkańców Krakowa DO 2035! Norma EURO 5 akceptowalna dla mieszkańców Krakowa DO 2035! Norma EURO 5 akceptowalna dla mieszkańców Krakowa DO 2035! Norma EURO 5 akceptowalna dla mieszkańców Krakowa DO 2035! Norma EURO 5 akceptowalna dla mieszkańców Krakowa DO 2035! Norma EURO 5 akceptowalna dla mieszkańców Krakowa DO 2035!
############# Nie dla strefy Nie dla strefy Nie dla strefy Nie dla strefy Nie dla strefy Nie dla strefy 
############# Strefa w granicach rynku to Każdy punkt w Krakowie jest ważny Te same wymagania dla diesel i  benzyna  max euro 3 Bezterminowo również dla członków rodzin spoza Krakowa Za drogo opłaty stanowczo za wysokie 
############# Powinno jej nie być w ogóle Jest to moim zdaniem zła propozycja. Możliwość poruszania się dowolnym autem powinna być wszędzie. Powinno zostać tak jak do tej pory. Szczególnie ze względu na to, że osoby bogatsze będą w stanie zapłacić za możliwość poruszania się po mieście 

dowolnym autem co sugeruje, że nie jest to dobry sposób na poradzenie sobie z problemem. Tak samo jak nowe auta, które wydzielają dużo więcej 
zanieczyszczeń niż niektóre starsze.

Nie powinno być potrzebne. Negatywnie. Pokazuje to tylko to, że rządzący miastem chcą zarobić na tym rozwiązaniu a nie rozwiązać faktyczny problem. Moim zdaniem nie powinno być to konieczne, ponieważ SCT nie powinna zostać wprowadzona. Jeśli  już by miała zostać wprowadzona również z tego 
powinni  być zwolnieni ludzie, którzy pracują w Krakowie.

############# Uważam, że wprowadzenie SCT od l ipca 2025 to zbyt krótki okres na przestawienie się wielu ludzi dojeżdżających do pracy spoza Krakowa.  Opłaty jakie będą, nic tu nie zmienia. Ja przesunąłbym początek obowiązywania na styczeń 2026. Wiem i znam wiele osób które mimo że 
jeżdżą z tego samego obszaru wsiadają do swojego samochodu zamiast skumulować się w jednym, nowszym.

Szpitale owszem, ale ze specjalna przepustka. Euro 6d czyli samochody od 2018 to od roku 2025 abstrakcja, większość jest starszych. 2015r byłby ok. do spełnienia dla polskiego społeczeństwa. Dla mnie osobiście ok. Znów biedniejsze społeczeństwo dostanie po głowie. Nie uczciwe.

############# Proponuję wprowadzać sct na terenie całego miasta dla urzędników, zwolenników, pomysłodawców sct oraz sympatyków sct, radnych, ztp, umk i  ludzi prezydenta. Zaproponowana przeze mnie granica sct ma bezwzględnie zakazywać poruszania się po mieście i  zakazywać 
wjazdu do miasta  i wyjazdu z miasta dla ww. Grupy. Zakaz poruszania się po sct nie dotyczy przeciwników sct oraz zwykłych obywateli , natomiast sct daje możliwość nie poruszania się pojazdami po strefie każdemu- tzn jeśl i  ktoś nie chce, niech nie jeździ 

Uważam że należy wprowadzić możliwość wjazdu do każdego miejsca w Krakowie, oprócz osób ww. (Radni, umk, ztp), natomiast absolutnie zakazywać 
użytkowania parkingów miejskich przez ww. Grupę osób, oraz udostępnić wszystkie parkingi dla urzędników i radnych wszystkim obywatelom - należ 
zl ikwidować przywilej parkingów dla urzędników i radnych! To jest moja propozycja.

Proponuję przyjąć zerową emisję dla radnych, urzędników, zwolenników sct, etc. Tzn dać im możliwość jazdy rowerem. I nie wprowadzać ograniczenia 
dla zwykłych obywateli  poza 1sza oobwodnica.

Proponuję wprowadzić natychmiast sct na terenie całego miasta dla urzędników, zwolenników, pomysłodawców sct oraz sympatyków sct, radnych, ztp, umk i  ludzi prezydenta. Zaproponowana przeze mnie granica sct ma bezwzględnie zakazywać poruszania się po mieście i  
zakazywać wjazdu do miasta  i  wyjazdu z miasta dla ww. Grupy. Zakaz poruszania się po sct nie dotyczy przeciwników sct oraz zwykłych obywateli , natomiast sct daje możliwość nie poruszania się pojazdami po strefie każdemu- tzn jeśl i  ktoś nie chce, niech nie jeździ. Nie ma 
wtedy sensu dawać 5 lat odroczenia.

Należy wprowadzić sct na terenie całego miasta dla urzędników, zwolenników, pomysłodawców sct oraz sympatyków sct, radnych, ztp, umk i  ludzi prezydenta. 
Zaproponowana przeze mnie sct ma bezwzględnie zakazywać poruszania się po mieście i  zakazywać wjazdu do miasta  i wyjazdu z miasta pojazdami 
mechanicznymi dla ww. Grupy. Dopuściłabym możliwość bardzo sporadycznego poruszania się po mieście dla ww. Osób,  za bardzo wysoką opłata. Zakaz 
poruszania się po sct nie dotyczy przeciwników sct oraz zwykłych obywateli , natomiast sct daje możliwość nie poruszania się pojazdami po strefie każdemu- 
tzn jeśli  ktoś nie chce, niech nie jeździ 

Absurdalna tą zaproponowana strefa i  absurdalne wyjątki. Nie dla sct takiej jak w uchwale 

############# Strefa tylko na 1 obwodnicy nigdzie indziej Zła propozycja proponuję żebyście wszyscy z ztp i  urzedasy w magistracie poszli  na leczenie Kobierzyn nie w tą stronę. Tylko benzynę  euro 2 wykluczyć i  euro 3 diesla do wykluczenia. Zakaz wjazdu dla innych nie będących mieszkańcami i  pracownikami. No i  oczywiście zakaz wjazdu dla nierobów z magistratu. Złodzieje złodzieje , to proponuję zlikwidować MPK. Wprowadzić zakaz wjazdu dla polityków , dla magistratu. Na wieki amen. 
############# Strefa powinna pozostac w ścisłym centrum - tj. do 1wszej obwodnicy czyli  wokół plant Np banki - ktoś kto potrzebuję wyplacic większą kwote powinien miec mozliwosc bezpiecznego powrotu z pieniedzmi zamiast tułania się mpk - to, że ktoś 

jeździ starszym autem nie oznacza, że nie ma oszczędności, czy nie stać go na nowe. Dużo osob jeździ takim autem Z WYBORU, ponieważ rynek nowych 
samochodów nie oferuje aktualnie nic sensownego/ciekawego 
Serwisy samochodowe - starsze auta też często pojawiają się a ASO lub chociaż kupują tam części ... niektóre części są ciężkie lub duże gabarytowo co 
moze stwarzać zagrożenie dla innych osob jeśli  mialoby sie z nimi podróżować mpk, a co więcej - niektorych części fizycznie nie bylaby w stanie przeniesc 
np kobieta (bądź ich ciężar stanowilby dla jej zdrowia/życia zagrożenie)
Sklepy - duże tygodniowe zakupy ciężko dowiezc mpk, zwłaszcza w 1 osobę 

Uważam, że klasyfikowanie auta po roczniku lub normie spalin, z którą wychodził Z FABRYKI to kompletna BZDURA. 
Jeśli  już strefy mialyby wejść a mialyby byc rzetelne i  sprawiedliwe to powinno byc cos na wzor Niemiec - auto jedzie na SKP, przechodzi badanie spalin. 
W zależności od wyniku jest klasyfikowane bądź nie do starej strefy. 
Uzasadnienie: zaniedbany samochód 2/3 letni ma gorsze spaliny, niż zadbany z lat 80/90... osobiście jestem w stanie takie przypadki wskazać.

Tak, powinno zostać zmienione - ewidentnie udowania, że w SCT nie chodzi o ekologie, a tylko o pieniądze. 
Szczegolnie w przypadku ludzi z powiatu krakowskiewgo, ktorzy często mieszkaja pod miastem ale... chodzą do pracy w Krakowie, na zakupy w Krakowie, odprowadzaja podatki w Krakowie, chodzą do lekarza w Krakowie itp - jest to dla nich mocno krzywdzące, ponieważ jedyne 
czym się różnią od mieszkańca Krakowa to miejsce zamieszkania/zameldowana (mimo, że często są to rodowici Krakowianie) 

Wskazuje, że wprowadzenie SCT jest wyłącznie wprowadzane dla pieniedzy, a gadanie o ekologii  to mydlenie oczu. 
Po wniesieniu opłaty samochód magicznie staje sie ekologiczny? 

Jak wyżej - uważam, że jest to krzywdzące dla rodowitych Krakowian, którzy wynieśli  się pod Kraków tylko ze wzgledu na chęć zamieszkania w domu z 
ogrodem zamiast w mieszkaniu... 

Wyłączenia pojazdów historycznych/zabytkowych to też mydlenie oczu - wyłączenie w obecnej formie ma zawierać możliwość wjazdu aut na ŻÓŁTYCH 
blachach (kolejny aspekt finansowy - bo nie jeden z tego powodu wymieni blachy), a nie aut historycznych. Biorąc pod uwagę i le aut historycznych jest 
na białych tablicach, a i le trumien na kołach po 2000r jeździ na żółtych tablicach to nie bedzie to sprawiedliwe wobec właścicieli  zadbanych klasyków. 
Spowoduje również dużo naciągnięć i  przekretow celem zarejestrowania w mierę współczesnego auta na zolte tablice (np golf 4, golf 5, bmw e91 - które 
teoretycznie do sct by sie nie zalapal) 

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Wszystkie auta od 2000 roku produkcji  niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i  kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i  
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Dla historycznych i  zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i  Euro 2 diesel Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i  kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i  tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i  
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i  zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Całkowite i  bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Całkowite i  bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i  kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i  tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i  
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i  Euro 2 diesel Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i  kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i  
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni  z jakichkolwiek obostrzeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni  z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i  zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni  z jakichkolwiek obostrzeń Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu!!!! A po 5 latach kto kupi ubogim ( emerytom) auta? Chory pomysł następny wyłudzenie pieniędzy od obywateli
############# Uważam że nas  jeśl i mamy wymienić auta na nowe które będą spełniać normy e6 to proszę  o uruchomienie dopłat do wymiany aut … są ludzie tacy jak ja 

którzy świadczą usługi transportowe i  nie ma możliwości zakupu auta nowego to ktoś mam jest z r 2006 warte na dzisiaj jakies 130 tys a żeby spełniało e6 
to trzeba wyłożyć kolejne400 tys to z kad mam wziąć takie pieniądze skoro na takie auto jak mam pracowałem 10 lat 

Skandal za wysoki próg e 5 to max co można wprowadzić na obecną chwilę przy dieslu Tak owszem ale jak już ktoś prowadzi działalność to jest wyłączony z tego odstępstwa mimo tego że jestem zameldowany w Krakowie Płacę podatek drogowy w wysokości 4650 zł + ubezpieczenie 2600 etol 3000 tys i  teraz jak jeszcze dojdzie 6000 zł za wjazd na 12 miesięcy do Krakowa to  gdzie 
mam szukać tej kwoty kli jet nie zapłaci bo szuka jak najtaniej staje się bezkonkurencyjny dramat !!!!! Wykończycie nas 

############# Uważam że nie należy wprowadzać strefy wcale, a samochody na baterie wytwarzają niebezpieczne dla zdrowia pole elektromagnetyczne, które może powodować raka. Uważam że nie należy wprowadzać żadnej strefy sct, ze jest to dyskryminacja jednych i  uprzywilejowania drugich, bogatszych ludzi oraz wspieranie rozwiązań niebezpiecznych dla zdrowia, a ponadto, ze jest to wspieranie niemieckiej gospodarki kosztem Polaków. Lepsze niż zakaz wjazdu ale nadal beznadziejne i  idące za szkodliwą propagandą Nikt nie powinien być dyskryminowany za to że nie stać go na drogi samochód z zachodniego rynku 
############# Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt w całości oceniam NEGATYWNIE .

Do projektu nie załączono żadnego uzasadnienia granic strefy, ani wyników badań naukowych, wykazujących, że na tym obszarze znacząco są przekroczone normy jakości powietrza i  przekroczenie jest skutkiem zanieczyszczeń pochodzących z transportu. 

Jeżeli  jednak strefa musiałaby istnieć, to powinna być jak najmniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości rzędu 0,2 km kw. Przekroczenie średniorocznej normy dwutlenku azotu nastąpiło tylko na obszarze o takiej powierzchni, co stwierdzono w ocenie jakości 
powietrza Głównego Inspektora Ochrony Środowiska (za rok 2024). Należy przypomnieć, że to właśnie przekroczenie tej normy ma być ustawową przesłanką wprowadzenia strefy.

Co więcej, ustanowienie SCT nawet na znacznie mniejszym obszarze, jest prawnie możliwe.

Obecny projekt przewiduje strefę o powierzchni ponad 250 km kw.! To ponad 3/4 powierzchni Krakowa! Wielkość i  granice strefy w ogóle nie są powiązane z występowaniem zanieczyszczeń, a w szczególności z przekroczeniem normy NO2. Dla porównania tylko dodam, że w 
Warszawie powierzchnia strefy to ok. 7% powierzchni miasta.

Jednocześnie, uważam, że nawet przy niewielkiej strefie, spod obowiązków ustanowionych na jej obszarze powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i  okolic.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Uważam, że przedstawiony kształt granic nie jest dobrą propozycją. Wszystkie szpitale, urzędy, ośrodki dla seniorów, ośrodki zdrowia i parkingi Park and 
Ride powinny być dostępne każdym autem, niezależnie do jego poziomu emisji zanieczyszczeń.

Jeżeli  strefa musiałaby istnieć, to powinna być o wiele mniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw. (co wynika z Oceny 
jakości powietrza GIOŚ za rok 2023). Wtedy nie byłoby konieczności wprowadzania „wcięć” do obszaru strefy obejmujących pojedyncze ulice, aby dostać 
się do kluczowych miejsc dla mieszkańców miasta i  okol ic. Jednocześnie warto zauważyć, że takie „wcięcia” są niefunkcjonalne. Nie przewidziano bowiem, 
że dana ul ica nieobjęta strefą może być remontowana, albo czasowo wyłączona z ruchu wskutek innych zdarzeń. Nie ma w takim wypadku możliwości 
objazdu i  dotarcia do określonego miejsca drogą alternatywną (np. w przypadku al. 29 l istopada – do Park and Ride na Górce Narodowej).

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie.
 
Niezależnie od uwarunkowań prawnych (ograniczenie prawa własności i  swobody przemieszczania się) oraz społecznych (wykluczenie komunikacyjne 
osób mniej zamożnych), wymogi dotyczące norm Euro i  roczników przewidziane w uchwale są nieadekwatne w kontekście celu uchwały. 

Minimalny rok produkcji  i  minimalna norma emisji Euro nie są wymogami adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.

W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe 
– norma do 100ppm), który jest powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez si lnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów 
ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli  obniżyć tarcie. Taki efekt uzyskali  poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość 
szybko ulegają zużyciu.

Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji  fabrycznej. Jest tak ponieważ w 
latach, gdy zostały wyprodukowane obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT 
obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie 
wjedzie legalnie.

Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską 
normę Euro, ale w Polsce zostanie zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz 
rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami 
sprowadzonymi z USA.

W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i  na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z 
si lnikami diesla posiadające układy recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w 
niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z si lnikami diesla 
spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z 
nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji  spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z silnikami 
diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji  „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Jeżeli  musiałaby jednak istnieć, to wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także przedsiębiorców (niezależnie od formy prowadzenia działalności), którzy mają siedzibę lub 
prowadzą działalność w Krakowie lub w okolicznych powiatach.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji  „tak”, 
osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. 

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego 
do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i  
konfliktów społecznych.
Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji  
„tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także 
przedsiębiorców, którzy mają siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie.

Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących 
opodatkowania czy zameldowania.

Prawo powinno być sprawiedliwe i  równe dla wszystkich. Tak stanowi KONSTYTUCJA . 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę przemieszczania 
się i  korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco ograniczają prawo 
własności, swobodę przemieszczania się i  możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych biznesów).

Emisja z transportu to niewielki  ułamek emisji  szkodliwych substancji . Więcej zanieczyszczeń emitują startujące i  lądujące samoloty.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

############# Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Do projektu nie załączono żadnego uzasadnienia granic strefy, ani wyników badań naukowych, wykazujących, że na tym obszarze znacząco są przekroczone normy jakości powietrza i  przekroczenie jest skutkiem zanieczyszczeń pochodzących z transportu. 

Aktualne zannieczyszczenia powietrza  nie pochodzą z transportu samochodowego. 

Jeżeli  jednak strefa musiałaby istnieć, to powinna być jak najmniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości rzędu 0,2 km kw. Przekroczenie średniorocznej normy dwutlenku azotu nastąpiło tylko na obszarze o takiej powierzchni, co stwierdzono w ocenie jakości 
powietrza Głównego Inspektora Ochrony Środowiska (za rok 2023). Należy przypomnieć, że to właśnie przekroczenie tej normy ma być ustawową przesłanką wprowadzenia strefy.

Obecny projekt przewiduje strefę o powierzchni ponad 250 km kw.! To ponad 3/4 powierzchni Krakowa! Wielkość i  granice strefy w ogóle nie są powiązane z występowaniem zanieczyszczeń, a w szczególności z przekroczeniem normy NO2. Dla porównania tylko dodam, że w 
Warszawie powierzchnia strefy to ok. 7% powierzchni miasta.

Jednocześnie, uważam, że nawet przy niewielkiej strefie, spod obowiązków ustanowionych na jej obszarze powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i  okolic.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Uważam, że przedstawiony kształt granic nie jest dobrą propozycją. Wszystkie szpitale, urzędy, ośrodki dla seniorów, ośrodki zdrowia i parkingi Park and 
Ride powinny być dostępne każdym autem, niezależnie do jego poziomu emisji zanieczyszczeń.

Jeżeli  strefa musiałaby istnieć, to powinna być o wiele mniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw. (co wynika z Oceny 
jakości powietrza GIOŚ za rok 2023). Wtedy nie byłoby konieczności wprowadzania „wcięć” do obszaru strefy obejmujących pojedyncze ulice, aby dostać 
się do kluczowych miejsc dla mieszkańców miasta i  okol ic. Jednocześnie warto zauważyć, że takie „wcięcia” są niefunkcjonalne. Nie przewidziano bowiem, 
że dana ul ica nieobjęta strefą może być remontowana, albo czasowo wyłączona z ruchu wskutek innych zdarzeń. Nie ma w takim wypadku możliwości 
objazdu i  dotarcia do określonego miejsca drogą alternatywną (np. w przypadku al. 29 l istopada – do Park and Ride na Górce Narodowej). W razie 
remontu albo ten dojazd byłby niemożliwy

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie.
 
Niezależnie od uwarunkowań prawnych (ograniczenie prawa własności i  swobody przemieszczania się) oraz społecznych (wykluczenie komunikacyjne 
osób mniej zamożnych), wymogi dotyczące norm Euro i  roczników przewidziane w uchwale są nieadekwatne w kontekście celu uchwały. 

Minimalny rok produkcji  i  minimalna norma emisji Euro nie są wymogami adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.

W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe 
– norma do 100ppm), który jest powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez si lnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów 
ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli  obniżyć tarcie. Taki efekt uzyskali  poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość 
szybko ulegają zużyciu i  nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna 
blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została pozbawiona parametru HC. 
Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.

Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji  fabrycznej. Jest tak ponieważ w 
latach, gdy zostały wyprodukowane obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT 
obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie 
wjedzie legalnie.

Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską 
normę Euro, ale w Polsce zostanie zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz 
rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami 
sprowadzonymi z USA.

W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i  na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z 
si lnikami diesla posiadające układy recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w 
niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z si lnikami diesla 
spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z 

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Jeżeli  musiałaby jednak istnieć, to wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także przedsiębiorców 

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego 
do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i  
konfliktów społecznych.
Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa.
Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących 
opodatkowania czy zameldowania.

Prawo powinno być sprawiedliwe i  równe dla wszystkich. 
Tak stanowi KONSTYTUCJA . 

Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę przemieszczania 
się i  korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie szlaków komunikacji. 
Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco ograniczają prawo 
własności, swobodę przemieszczania się i  możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych biznesów).

Emisja z transportu to niewielki  ułamek emisji  szkodliwych substancji . Więcej zanieczyszczeń emitują startujące i  lądujące samoloty.

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

############# przede wszystkim problemem nowych wymagań nie tyle jest to, że są one wprowadzane, ale to w jaki sposób i  z jakim terminem mają być one 
wprowadzone. Jeszcze do grudnia 2024 w ogólnej informacji  widniały zupełnie inne wymagania, wiele ludzi było pewnie na nie przygotowanych, a 
dosłownie nagle wprowadzane są nowe wymagania do ktorych czas dostosowania to tylko pół roku co dla ogromnej ilości osób będzie ogromnym 
problemem. Koniecznosc wprowadzenia takich wymagan jest jak najbardziej zrozumiala jednakże sposób ich wprowadzenie nie ma nic wspólnego z 
działaniem proobywatelskim. Uważam że lepszym rozwiązaniem (pozwalającym przede wszytskim w łatwiejszy sposób oswoić się mieszkancom czy 
oosbom dojeżdżającym z nową rzeczywistością) było by wprowadzenie SCT od 1 l ipca na starych zasadach, ale z modyfikacją wymagań (na te obecnie 
proponowane) w styczniu 2026 lub w l ipcu 2026.Takie dzialanie zapwniloby lepsze zrozumienie potrzeby wprowadzenia SCT, ale takze zapewniloby 
spokój w kontekście dostosowania się obywateli do nowych zasad. NIestety nie kazdy od tak moze pozwolic sobie w pół roku na nowy samochód czy na 
płacenie mandatów i abonamentów co miesiąc 

############# Tylko obszar Rynku i  pierwszej obwodnicy Oczywiście,  że są inne miejsca. Wszystkie szpitale i  obiekty pomocy społecznej Samochody zarejestrowane w Krakowie powinny być wyłaczone z zakazów aż do ich śmierci technicznej. Czyli  nie ochrona powietrza się l iczy a dodatkowe zyski dla miasta. Znów podział na biednych i  bogatych. Samochody seniorów 60 +
############# ZAPOZNAŁEM SIĘ. SCT NIE POWINNA ISTNIEĆ SCT NIE POWINNA ISTNIEĆ SCT NIE POWINNA ISTNIEĆ SCT NIE POWINNA ISTNIEĆ SCT NIE POWINNA ISTNIEĆ SCT NIE POWINNA ISTNIEĆ
############# Od 1 l ipca 2025 SCT wewnątrz plant. zaproponowany obszar SCT od 2050 roku. Od 2050 roku. Od 2050 roku. Od 2050 roku 5 letni okres wyłączenia niepotrzebny. SCT od 2050 roku i  wtedy opłaty dodatkowe niepotrzebne. SCT od 2050 roku.
############# Jeśli  już SCT koniecznie musi powstać, to powinna obejmować tylko tereny starego rynku Cały Kraków Bez ograniczeń, SCT do zaorania. Że zależy wam tylko na wydojeniu kierowców, a nie na poprawie czegokolwiek w Krakowie Każdy pojazd mechaniczny, niezależnie od normy emisji  powinien mieć możliwość swobodnego poruszania się po Krakowie.
############# Brak komentarzy odnośnie obszaru Ok Myślę, że rozwiązanie na bazie standardowej niemieckiej Umweltzone byłoby wystarczające - Euro 1 dla benzynowych i  Euro 4 dla diesli. Czemu chcemy 

być najbardziej ambitni na świecie? 
Dziękujemy za wspaniałomyślność. Na pewno w ciągu 5 lat każdy uzbiera na ekologiczny pojazd za 200k PLN... Dodatkowe źródło dochodu - po co się oszukiwać? Limit wjazdów pojazdem historycznym i konieczność rejestracji  każdego przejazdu to jakiś absurd

############# etap pierwszy - Strefa A - obszar pierwszej obwodnicy, wjazd pojazdy osobowe tylko bezemisyjne (dotyczy też taxi) oraz ciężarowe bezemisyjne lub euro 6 (wjazd do 10 jak dotąd dla zaopatrzenia) strefa 24/7, 7 dni w tygodniu, strefa nie dotyczy pojazdów inwalidzkich (dla 
zabytkowych/historycznych wjazd wg indywidualnej zgody UMK w związku z udziałem w okazjonalnych wydarzeniach)
etap drugi - Strefa B - obszar drugiej obwodnicy: od ustanowienia do strefy nie wjadą: samochody z silnikiem diesla niespełniające normy Euro 4 – wyprodukowane przed 2005 rokiem, samochody benzynowe niespełniające normy Euro 2 – wyprodukowane przed 1997 rokiem Po 
3 latach* od ustanowienia mogą wjeżdżać pojazdy osobowe benzynowe euro 4, diesla  euro 5, dostawcze euro 5, ciężarowe i  autobusy euro 6, mieszkańcy obszaru strefy posiadający samochody niespełniające normy* zakupione do 2022r roku zwolnieni od ustanowienia SCT 
przez 5 lat. Strefa 24/7 z wyjątkiem świąt Wielkiej Nocy i  Bożego Narodzenia
etap trzeci - Strefa C - obszar całego miasta, pojazdy osobowe benzynowe euro 4, diesla  euro 5, dostawcze euro 5, ciężarowe i  autobusy euro 6, mieszkańcy obszaru strefy posiadający samochody niespełniające normy zakupione do 2022r roku zwolnieni od ustanowienia SCT 
przez 10 lat. Samochody zabytkowe i  historyczne bez restrykcji . Strefa 24/5 lub 24/7

Pomysł wprowadzania "szpitalnych wyjątków" wydaje się niedorzeczny. Na terenie Krakowa jest wiele szpitali i  placówek opieki zdrowotnej. Kraków 
stanowi dla regionu centrum specjalistycznej opieki zdrowotnej, ale o strukturze rozproszonej.  Nie można w dojeździe stygmatyzować placówek 
śródmiejskich czy prywatnych, które są zlokalizowane na terenie całego miasta. Aby tworzyć jak w propozycji   ZTP duże restrykcje wjazdowe to na 
wszystkich obrzeżach miasta przy punktach przesiadkowych powinny się znajdować P+R, ale nie realne jest zbudowanie parkingów kubaturowych przez 
Miasto ze względu na koszty i  prawie zawsze brak odpowiedniego miejsca (parkingi muszą być blisko przy węzłach przesiadkowych, /Dygresja: należy 
zwrócić szczególną uwagę na kompletność obiektów dla realizacji  oczekiwanej funkcji  dla SCT - np nowo wybudowany okazały parking P+R Górka 
Narodowa nie posiada miejsca K+R, jak również tamtejszy węzeł komunikacyjny jest nie skomunikowany wprost z przystaniem autobusowym przy al.29-go 
l istopada. Przy takich inwestycjach nie ma miejsca na takie błędy/ Ad rem:  Dlatego propozycja moja opisana w p.1 obniża restrykcje EURO nie 
ograniczając możliwości wjazdu. To także ma wpływ na koszty, bo zasady są czytelne i  nie powodują wykluczenia zwłaszcza dla dużej i lości pracowników 
firm Krakowskich mieszkających na terenach gmin położonych wokół miasta, którzy nie mają jak szybko i  prosto dojechać do swojego miejsca pracy.

opis do tego pytania zawarty w p.1. Normy nie powinny być tak wyśrubowane jak jest to w propozycji  ZTP. W uzupełnieniu należy wskazać, że ze względu 
na czas wprowadzania danych norm EURO zdarzały się sytuacje, że takie same -wyprodukowane identyczne! - samochody rocznikowo były 
dyskwalifikowane, bo jeden był starszy od drugiego mimo, że spełniają te sama normę. Samochody z przełomu wprowadzania wyższych norm EURO już 
spełniały warunki tych wprowadzanych norm, ale dla SCT nie spełniają warunku roku produkcji . 
Normy do wypełnienia dla pojazdów wjeżdżających do misa:
osobowe benzynowe euro 4, diesla euro 5, dostawcze euro 5, ciężarowe i  autobusy euro 6,

Najlepiej byłoby, aby mieszkańcy mieli  możliwość wymiany pojazdu w sposób naturalny, co ma miejsce, gdy analizujemy wyniki analizy powietrza w mieście. Więc wyłączenia z użycia pojazdów krakowian w ciągu 5 lat jest jak wyrok egzekucji, ale odłożony w czasie. Lepiej 
byłoby zakazać rejestracji  nowych pojazdów nie spełniających przyjętych norm, ale nie wprowadzać "5 lat odroczenia".

To sposób na zarabianie pieniędzy i  nie ma żadnego związku z ekologią. Nie taka jest idea SCT. Zasady SCT nie powinny tworzyć wykluczenia społecznego. Już teraz w śródmieściu ciężko się żyje. Osoby starsze, które powinny mieć możliwość wolnego 
przemieszczania poprzez wprowadzane restrykcje są wykluczane. Nie będąc osobą niepełnosprawną i  nie mając z tego tytułu dodatkowych przywilejów 
zwykli  emeryci i  renciści  mają przez miasto stawiane dodatkowe przeszkody. Zmiana organizacji ruchu wymuszająca jeżdżenie często kilkukilometrowych 
pętli aby zaparkować czy przedostać się do innego rejonu, ciągłe zmniejszanie i lości miejsc parkingowych, przeciskanie się na centymetry z innymi przez 
zawężenia, czy stanie w sztucznie wywołanych korkach z niepotrzebną emisją spalin powodują frustrację, że odechciewa się żyć w centrum. Do tego 
transport publiczny, który jest dobry tylko w  centrum, gdzie jadąc na peryferia, niedawno jechałem 45 minut, a po "poprawkach" ponad godzinę, bo 
autobusy się rozmijają rozkładowo. Ciągłe utrudnianie życia nie ma wiele wspólnego z działanie dla dobra mieszkańców. Pomyślcie o tym.

############# Zdecydowanie! Nie powinna obejmować całego miasta tylko jakąś część. Na przykład samo centrum gdzie znajdują się aleje. Zdecydowanie strefa połowy miejsc nie powinna obejmować jak na przykład Bieżanów, Płaszów gdzie jest giełda na rybitwach. Wszelkie obrzeża miasta 
powinny być zwolnione z SCT 

Emisja dopuszczalna powinna być euro 0. W roku 2020 był lockdown auta dało się policzyć na palcach jednej dłoni a poziom zanieczyszczenia był dużo 
większy niż podczas godzin szczytów zimą. Więc samochody nie są tu problemem. 

Mieszkańcy powinni  być całkiem zwolnieni z SCT Bardzo negatywnie, jest to robienie interesu na ludziach których nie stać na nowe auta uważam, że nie powinno nikogo się dyskryminować i  jeśl i  auto ma 
przegląd i  OC pownno legalnie wjechać do miasta 

Każdy zameldowany w Krakowie powinien móc wjeżdżać 



############# 1. Możliwość dostosowania wymogów norm emisji  spalin poprzez montaż fi ltrów DPF które są dostępne na rynku ( tak jak to zrobiono w krajach zachodnich ) wraz z dofinansowaniem dla mieszkańców do montażu takich fi ltrów ( aktualnie można podnieść normę emisji  spalin 
do EURO 6. Nadmienię że np: Szwedzi montują w Polsce w swoich samochodach takie fi ltry aby móc wjeżdżać do stref czystego transportu, wynika to z tego że koszt montażu w Polsce są niższe niż w Szwecji. 

Link do dystrybutora fi ltrów w Polsce: https://euro6.atut.com.pl/node/18

2. Przeprowadzenie rzetelnych badań emisji  tlenków azotu ( o których mówi ustawa o SCT ) aby na ich podstawie można było wyznaczyć miejsca gdzie normy są przekroczone ( w tych miejscach wyznaczyć strefę? ) , co za tym idzie wyciągnięcie wniosków dlaczego w danym 
miejscu normy są przekroczone? ( istnieją badania Politechniki Śląskiej które przedstawiają iż wraz ze zmianą prędkości poruszania pojazdów, zmienia się i lość emitowanych gazów, najmniejsza emisja jest przy prędkości 70 km/h, w zakorkowanych miejscach emisja spalin 
zwiększa się. Badania powinny być przeprowadzone w różnych miejscach Krakowa przez minimum 1 rok, 24h / dobę aby można było uznać że są rzetelne. 

Link do badań: https://sjsutst.polsl.pl/archives/2011/vol70/038_ZN70_2011_JaroszekWieszala.pdf

3. Zlikwidować opłatę za możliwość wjazdu do strefy.

4. Zmniejszyć SCT do obszaru centrum ( strefa parkowania sektor A ). 

Każde miejsce w Krakowie ma być dostępne dla mieszkańców i proponowane rozwiązanie jest niezgodne z konstytucją. Normy emisji  spalin dotykają w głównej mierze samochodów powyżej 3,5t ( które i  tak już odprowadzają podatek drogowy ), zmusi to do różne branże do 
zmian taboru co wiąże się z ogromnymi kosztami. Rozwiązanie polubowne i  sprawiedliwe to możliwość montowania zewnętrznych systemów 
poprawiających normy emisji  spalin ( jest możliwość zamontowania fi ltra DPF który podnosi "jakość" spalin z normy EURO 3 do EURO 6 ). Jeżeli  za taki 
montaż byłaby możliwość dotacji, wówczas opór społeczny byłby znikomy. W przypadku samochodów ciężarowych wymiana jednego samochodu który 
spełnia rygorystyczną normę Euro6dt to koszt rzędu 200 tyś minimum. 

Mieszkańcy powinni  dożywotnio mieć prawo poruszać się pojazdami, sensowniejszym rozwiązaniem jest brak możliwości rejestracji  aut które nie spełniają danych norm emisji  spalin, wówczas mieszkaniec ma wybór. Rozwiązanie jest sensowne ale stawki są zdecydowanie za wysokie. Dodatkowo i  tak jesteśmy obłożeni  różnymi podatkami, lepszym rozwiązaniem byłoby 
podniesienie kosztów parkowania dla przyjezdnych samochodów. 

1. Samochody z zamontowanym dodatkowym fi ltrem DPF ( Polska jako jedyny kraj w UE ma adnotacje w dowodzie rejestracyjnym o normie emisji  spalin, 
którą zatwierdza producent, jest możliwość montażu zewnętrznych fi ltrów DPF które spełniają normy a nawet są lepsze niż te które są montowane przez 
producentów samochodów ).
2. Firmy z Polskim kapitałem powinny być zwolnione z obostrzeń.
3. Osoby które zakupiły pojazdy przed wprowadzeniem strefy. 

############# Ograniczcie się do ścisłego centrum. Super, przy szpitalu w Prokocimiu już nie da się zatrzymać. Brak miejsc. Dobrze wiecie i  my wiemy że to głupota. Nikt nie wmówi że cinquecento 900 z 93r truje bardziej niż nowe V8 lub diesl Po prostu rozwiążcie problem korków a powietrze magicznie będzie czystsze Kasy szukacie ? Mało wam stref parkowania ? Nikt nie dostrzega że przez to większość małych sklepów w tych strefach już padła ? I'm bardziej skomplikowane prawo, tym lepiej. Po co dalej ciągnąć tę szopke ?
############# Nie powinna być wprowadzona Rynek powinien byc tylko wyłączony z całkowitego ruchu samochodowego Każdy ma prawo jeździć autem takim na jakie go stać SCT nie powinno istniec To jest okradanie ludzi z pieniędzy w majestacie prawa Was to naprawdę po***alo
############# Strefa powinna obejmować jedynie obszar Rynku. Skoro Strefa czystego transportu jest wymagana prawnie to wprowadźmy ją, ale w zakresie który praktycznie nie zmieni obecnego stanu rzeczy. Strefa powinna umożliwiać poruszanie się samochodom z instalacją LPG. Prewencyjnie powinniśmy całkowicie zakazać wjazdu autom z grupy 

Volkswagen z uwagi na historie fałszowania odczytów emisji  spalin w ich pojazdach - afera dieselgate.
Rozwiązanie to bohatersko walczy z problemami, które (projekt) sam stwarza. duchowni, kombatanci, studenci, kobiety w ciąży, Kombatanci będący inwalidami wojennymi/wojskowymi - II/III gr., Inwalidzi wojenni/wojskowi - II/III 

gr., Cywilna niewidoma ofiara działań wojennych (niezdolna do samodzielnej egzystencji), Weterani poszkodowani, geje, lesbijki, Działacze opozycji 
antykomunistycznej / osoby represjonowane politycznie, osłowie i  senatorowie, Emeryci i renciści, bezdomni, bezrobotni, Posiadacze Karty Dużej 
Rodziny, posiadacze paszportu Polsatu, honorowi dawcy krwi, honorowi dawcy przeszczepu, Osoby z tatuażami, Fani muzyki disco polo, Pasażerowie 
podróżujący w piżamach, Ludzie z kolorowymi włosami, Osoby podróżujące w kapeluszach

############# Możliwie jak najmniejszy - teren ograniczony 1 obwodnicą. Zmniejszyć strefę do terenów wewnątrz 1 obwodnicy, nie będzie potrzeby robić żadnych bezsensownych wyjątków. Są nieakceptowalne, zdecydowanie za bardzo restrykcyjne.
EURO 1 dla benzynowych si lników
EURO4 dla diesla
Bez ograniczeń - LPG, hybryda, elektryczny

Każdy samochód zarejestrowany przed wejściem w życie SCT powinien być bezterminowo zwolniony z zakazów. Każdy samochód zarejestrowany przed wejściem w życie SCT powinien być bezterminowo zwolniony z zakazów. Ewentualna opłata dla pojazdów nie 
spełniających norm zarejestrowanych po wprowadzeniu strefy.

Każdy samochód zarejestrowany przed wejściem w życie SCT powinien być bezterminowo zwolniony z zakazów.
Dodatkowo - bezterminowe zwolnienie z zakaz dla pojazdów zabytkowych/historycznych, specjalnych, służb miejskich, służb mundurowych, niezależnie 
od daty rejestracji .

############# Uważam, że objęcie strefą całego miasta jest pomysłem absurdalnym i komplikującym życie mieszkańców Krakowa oraz okolic. Nie wiem jak bardzo musiałaby się rozwinąć komunikacja miejska, żeby zapewnić sprawny dojazd do miasta i  poruszanie się po mieście. Niewiele osób w Polsce stać na samochody z określoną w ustawie normą emisji  czy młodym rocznikiem. W ten sposób pozwalamy na wjazd do miasta 
tylko bogatym ludziom. 

Mieszkańcy Krakowa mają większy dostęp do komunikacji  miejskiej niż osoby dojeżdżające spoza miasta. Wprowadzenie tej strefy uderza bardziej w osoby spoza Krakowa. Krakowianie mają mieć lepszą jakość powietrza, ale to oni mogą jeździć po Krakowie przez 5 lat. Czy zapłata za możliwość wjazdu poprawi jakość powietrza? 

############# Niedopuści do jej powstania Wszystkie szpitale w Krakowie powinny być dostępne Trzeba być impotentem umysłowym aby takie ograniczenia wprowadzać ! 
############# W ogóle nie powinno być żadnej strefy i  żadnych ograniczeń. Co z ludźmi których nie stać na zakup nowych samochodów, co z firmami? Czy Miasto Kraków będzie kupować nowe samochody albo oddawać samochody Sklepy wielkopowierzchniowe np Lidl , Biedronka, galerie handlowe np galeria krakowska itp A co z ludźmi którzy dojeżdżają do pracy albo na zakupy z poza Krakowa? Dyskryminacja i okradanie obywateli, nie dość że trzeba zapłacić za parking żeby zaparkować samochód to jeszcze będzie trzeba płacić żeby w ogóle wjechać 

do Krakowa. To jakiś żart. A co z innymi krajami które produkują najwięcej spalin np. Kraje Afrykańskie, Chiny, Indie, Stany Zjednoczone dlaczego tam nie 
wprowadzą się takich ograniczeń i  radykalnych kroków.

Wszyscy ludzie, nie powinno być dyskryminacji

############# Nie wprowadzać Co najmniej zwolniony powinnien być dojazd do parkingów wielkopowierzchniowych na obrzeżach Krakowa (których brak) oraz patrz pkt.1 Pomysł jest kuriozalny biorąc pod uwagę majętność Polaków. Si lniki  spełniające proponowane normy wcale nie muszą być „eko” - vide najnowszy SUV vs 
mały fiat

Nie tylko mieszkańcy Krakowa wjeżdżają do miasta Fatalne rozwiązanie - kolejny „skok na kasę”. Czyli  idąc tą logiką - „można truć tylko kosztuje to 500pln” Patrz pkt.1

############# Dramat.. NOWA? Wy próbujecie wyrugować mniej zarabiających obywateli  z gminy!
Należy z niej zrezygnować, lub ograniczyć ją do wnętrza pierwszej obwodnicy!

To nie jest dobra propozycja, to wszystko jest złą propozycją.. Nie tylko brakuje tutaj ważnych zakładów pracy, ale również najważniejszych punktów 
kulturowych, edukacyjnych, leczniczych... Pracowniczych.

Odnieść się do dyskryminacji ekonomicznej?
Moja propozycja, to SPRAWNE auto spełniające normy na jakie był HOMOLOGOWANY! Wystarczy!
Ogarnijcie przeprawy i  dywersyfikacje tras przejazdu, a nie..
Kto zagwarantuje, że nie zaostrzycie wymogów po wprowadzeniu uchwały?

Wyłączenie dla pracowników i mieszkańców Krakowa powinno być przynajmniej do 2050 roku.. Albo dłużej. Czyli ... Inaczej mówiąc, informujecie otwarcie, że chodzi tylko i  wyłącznie o ekonomiczny podział obywateli...
Dlaczego te kwoty nie są rzędu groszy? np. 5 groszy za godzinę, dwa złote za dzień, 30 za miesiąc?

A wszystko do opiniowania przez Prezydenta Miasta... Jaką gwarancję daje mi to, że dostanę pozwolenie na podstawie "pojazdu specjalnego"?

############# Maksymalnie granicę strefy A1 Za mało 
############# Pytanie jest absurdalne... Proponuję ograniczyć strefę do Placu Wszystkich Świętych! Nie uważam, że ten obszar jest dobrą propozycją. Jest zbyt wiele ważnych obiektów w mieście, które są w strefie zainteresowań ludzi, których nie stać na 

dostosowanie się do Waszych wymogów! Weźmy na przykład zakłady pracy. Jak ktoś zarabiający najniższą krajową i  ledwie wiążący koniec z końcem ma 
nabyć pojazd, który pozwoli  mu dojechać do zakładu pracy?

Własną propozycję... Cóż.. Proponuję, by dla samochodów zarejestrowanych po wprowadzeniu uchwały było minimum Euro 0 dla benzyny i Euro 1 dla 
Diesela lub rok produkcji  od 1992. Pojazdy zarejestrowane przed wprowadzeniem uchwały bez wymagań. Wszystkie dopuszczone, bez wyjątku.

Powinno być całkowite wyłączenie dla mieszkańców oraz pracowników obszaru gminy Kraków! Bez żądnego terminu.! Oceniam to rozwiązanie jako dyskryminację ekonomiczną, z resztą, jak całą uchwałę. Ha! Żartujecie? Dlaczego ta l ista jest tak krótka? Dlaczego nie wspomina o seniorach? Dlaczego nie ma wyłączenia dla pracowników? Dlaczego nie ma 
wyłączenia dla emerytów? Dlaczego nie ma też konkretów dotyczących systemów weryfikacji  i  czegokolwiek?

############# jestem przeciwko wprowadzeniu strefy czystego transportu. Spowoduje to wykluczenie komunikacyjne najbiedniejszej części społeczeństwa Wytyczną powinien być rok rejestracji  a nie rok produkcji bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 i  brak l imitu 50 dni  dla zabytków Opłata jest fikcją. Co z tego że będą opłaty za wjazd? Gdzie pójdą te pieniądze? Nie lepiej zainwestować w nowoczesne duże parkingi na obżerzach miasta i  
pakiet parkowanie + komunikacja miejska w jednym?

Wjazd do strefy powinien być bezterminowy dla mieszkańców Krakowa

############# Nie dla SCT w Krakowie! Nie dla SCT w Krakowie! Nie dla SCT w Krakowie! Nie dla SCT w Krakowie! Nie dla SCT w Krakowie! Nie dla SCT w Krakowie!
############# Nie dla SCT w Krakowie! Nie dla SCT w Krakowie! Nie dla SCT w Krakowie! Nie dla SCT w Krakowie! Nie dla SCT w Krakowie! Nie dla SCT w Krakowie!
############# Strefa tylko wokół Rynku Głównego Cały Kraków KAŻDY samochód w bardzo dobrym stanie technicznym ma prawo jeździć po Krakowie Nie wprowadzać SCT. Zdzierstwo i  wyzysk obywateli. Żadne samochody w dobrej kondycji  nie powinny być ograniczane. A zwłaszcza samochody klasyczne i  historyczne.
############# Uważam, że nowa propozycja obszaru Strefy Czystego Transportu jest zbyt restrykcyjna i  bazująca na ograniczonej l iczbie urządzeń pomiarowych. Bazując na obecnych lokalizacjach czujników strefa obejmująca większość miasta jest szkodliwa. Przy aktualnej lokalizacji 

urządzeń strefa może być wprowadzona jedynie na obszarze ograniczonym przez aleje Trzech Wieszczów.
Całe miasto poza obszarem ograniczonym przez aleje Trzech Wieszczów winien być dostępny dla nieograniczonego ruchu samochodów. Ograniczenia są zbyt rygorystyczne. Dla osób fizycznych uzasadnionym byłoby ograniczenie według normy EURO 1. Wyłączenia powinny dotyczyć samochodów historycznych tj każdego powyżej 35 lat. Jest to rozwiązanie karygodne ponieważ dyskryminuje ono osoby mniej majętne. Rozsądnie zaprojektowana strefa znosi potrzebę wyłączeń.

############# Brak strefy SCT Nie jest dobrą propozycją, lepszą propozycją byłby brak ograniczania swobody poruszania się Normy dopuszczenia pojazdu do użytkowania określają inne ustawy. STC to ograniczanie swobód obywatelskich Brak wprowadzenia SCT Jako złe, jeżeli  ktoś zapłaci to nie znaczy, że nie wpływa już na środowisko, przepis ten nie przyczynia się do ochrony środowiska, tylko wyciągania pieniędzy od 
osób z gorszymi samochodami 

Wszyscy powinni  wjeżdżać, jeżeli  ich pojazd pomyślnie przeszedł badanie stanu technicznego 

############# Całkowicie zl ikwidować strefę czystego transportu. Taka strefa jest całkowitym nieporozumieniem, co pokazują dane za czasów COVID-19, gdy ruch samochodów był mniejszy, a smog w dalszym ciągu występował. Całkowicie zl ikwidować strefę czystego transportu. Taka strefa jest całkowitym nieporozumieniem, co pokazują dane za czasów COVID-19, gdy ruch 
samochodów był mniejszy, a smog w dalszym ciągu występował.

Całkowicie zl ikwidować strefę czystego transportu. Taka strefa jest całkowitym nieporozumieniem, co pokazują dane za czasów COVID-19, gdy ruch 
samochodów był mniejszy, a smog w dalszym ciągu występował.

Całkowicie zl ikwidować strefę czystego transportu. Taka strefa jest całkowitym nieporozumieniem, co pokazują dane za czasów COVID-19, gdy ruch samochodów był mniejszy, a smog w dalszym ciągu występował. Całkowicie zl ikwidować strefę czystego transportu. Taka strefa jest całkowitym nieporozumieniem, co pokazują dane za czasów COVID-19, gdy ruch 
samochodów był mniejszy, a smog w dalszym ciągu występował.

Całkowicie zl ikwidować strefę czystego transportu. Taka strefa jest całkowitym nieporozumieniem, co pokazują dane za czasów COVID-19, gdy ruch 
samochodów był mniejszy, a smog w dalszym ciągu występował.

############# Ta strefa SCT jest nikomu nie potrzebna,zakazują palenie a węglem w Krakowie a wystarczy wyjechać kawałek za i  już węgiel jest elegancki i  z czego mam ten smog Nie Co nam da SCT skoro elektryczne auta emitują więcej węgla do atmosfery a czepiają się starych si lników diesla które są lepsze w eksploatacji niż auta elektryczne Mieszkancy z poza Krakowa nie powinni płacić opłat za wjazd Ten cały projekt SCT to strzał w kolano Krakowianom
############# Strefa powinna obejmować maksymalnie aleje Posiadacze starszych aut muszą mieć parkingi park and ride Euro 4 wystarczy dla diesla i  EURO 2 benzyna Czas dla mieszkańców spoza 2 lata Za drogo Pojazdy zabytkowe dozwolone
############# Strefa nie powinna powstać ponieważ narusza Konstytucję RP Art.32 pkt 2. Nikt nie może być dyskryminowany w życiu politycznym, społecznym lub gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny Narusza Kartę Praw Podstawowych UE

Artykuł 45 - Swoboda przemieszczania się i  pobytu
Za emisję odpowiedzialne są piece a nie samochody Ten zapis narusza Europejską Konwencję o Ochronie Praw Człowieka i  Podstawowych Wolności Każdy ma prawo do swobodnego przemieszczania się Nie można uchwałą podważyć Konstytucji RP ani  unijnego prawa

############# Brak strefy a jeśl i  już, to obręb rynku głównego Nie Mieszkańcy całkowicie i  dożywotnio zwolnieni z wymogów strefy Tak, dożywotnie wyłączenie dla mieszkańców Skandal Żadnej SCT w Krakowie, kiedy zrozumiecie?
############# Wprowadzanie strefy nie ma sensu. Takie ograniczenia w ogóle nie powinny mieć miejsca. Jest to uderzanie w wolność człowieka. Takie wymogi nie powinny mieć miejsca. Z mojego punktu widzenia jako pracownika warsztatu samochodowego miasto powinno się skupić na badanich 

technicznych samochodów. Widzę auta które nie powinny się poruszać po drogach a mimo to jakimś cudem mają podbite przeglądy techniczne.
Nie mówiąc i le aut w teorii spełnia wymogi EUROx... ale tylko w teorii  bo systemy oczyszczania spalin są "wycięte" bądź wyprogramowane.

Myślę, że nie powinno się zmuszać ludzi do wymiany sprawnych technicznie aut. Ani teraz, ani za 5lat, ani nigdy. Myślę że jest to typowe wyciąganie pieniędzy z najbardziej gnębionej grupy społecznej jaką są kierowcy samochodów.

############# Realnym i istotnie uzasadnionym obszarem SCT, ze wzgledu na: sytuację materialną, zdrowotną, społeczną obywateli  miasta Krakowa, oraz organizację ruchu drogowevo granica strefy powinny wyznaczać Planty. ScT objetym powinien byc obszar wewnatrz plant. Czyli ulice 
Westerplatte, Basztowa, 3 maja Gertrudy itp powinny być już poza SCT.  PONADTO STREFA NIE POWINNA OBEJMOWAĆ OBYWATELI m. Krakowa i  miejscowosci pobliskich. Czyli  ludzi dojezdzajacych do pracy w Krakowie. Bo oni pracuja na Ktakow. A nie na Niepolomice, 
Wieliczke, Modlniczke itp.Ponadto Strefa nie moze obejmowac emerytow i rencistó oraz obywateli  zarabiajacych do 50 tys. zł rocznie. Ich po prostu nie stać na nowsze auto. Natomiast SCT jak najbardziej powinno obowiązywać wszystkie pojazdy o wartosci pow. 150 tys. zł. a 
WSZYSCY OBCOKRAJOWCY powinni być zobowiązani do zakupu winiety za min. 100zł (25 Euro) na miesiąc. W tym także uchodzców z Ukrainy. Tak jak to jest w innych krajach UE. 

Seniorzy, emeryci i  rencisci  oraz najmniej zarabiajacy powinni  byc zwolnieni z przestrzegania SCT. Biotąc pod uwagę Belgię (mieszkam tu od 6 lat) najwyraźniej SCT nie ma zastosowania do obywateli  tego kraju. Zapraszam wladze Kraklwa by zobaczyły 
jakie auta jeżdżą po Brukseli ., Antwerpii  itp.  Z pewnoscia nie spelniaja zadnych norm. Co wiecej, pojazdy zarejestrowane w Belgii maja bezplatny wjazd 
do strefy KAZDYM pojazdem. Jesli  przepisy stanowia tu inaczej to najwyrazniej nie sa egzekwowane. Natomiast owszem, obcokrajowcy sa karani za brak 
zgloszenia pojazdu. Nawet do 350 Euro - mandat. W Paryzu jest podobnie. Zgloszone mam pojazdy Audi a4 2.0 diesel r. Prod 2009 i  moge wjechac do 
wszystkich trzech miast Belgii  iwe Francji  takze. Wiec uwazam, ze wymagania w stosunku do krajow bylego RWPG sa bardziej restrykcyjne niz do 
pozostalych. 

Obywatele RP powinni byc zwolnieni do czasu gdy srednia krajowa wyniesie min. 12 tys. zl  / m-ac (netto). Jesli  Rzad zrobi to w dwa lata to mozemy ten okres skrocic do lat 2. Negatywnie. Rozwiazania - patrz punty powyzej. Negatywnie. 1. Wpis fo dowodu bedzie zapewne obarczony dodatkowa oplata. 2. Zapewne beda wynagane dodatkowe badania techniczne. 3. Zapewne 
zmieni sie takze stawka ubezpieczenia. 4. Po tym okresie pojazdy specjalne (rozumiem, ze Straz, Policja, Ambulanse pogotowia ratunkowego akze beda 
musialy zostac wymienione na zeroemisyjne) zabytkowe, emerytow i rencistow maja zostac oddane na zlom? Oczekuje, że miasto Krakow z tych oplat za 
wjazd do strewy bedzie dotowac zakup tych pojazdow dla wymienionych instytucji i  grup spolecznych. 

############# SCT powinna zostać ograniczona mniej/więcej do obecnego obszaru strefy płatnego parkowania Mieszkańcy odprowadzający podatki w Krakowie oraz osoby stale zamieszkujące w nim, powinny być wyłączone z ograniczeń wynikających z SCT - płacenie podatków oraz napędzanie gospodarki miasta w zasadzie równoznaczne powinno być z opłaceniem abonamentu dla 
samochodów niespełniających norm.

pozytywnie Nie widzę uzasadnienia dla umieszczenia kościelnych osób prawnych na l iście wyjątków.

############# Brak strefy czystego transportu. Brak strefy czystego transportu Brak strefy czystego transportu Brak strefy czystego transportu Skok na kasę. Brak strefy czystego transportu. Brak strefy czystego transportu
############# Brak strefy czystego transportu Brak strefy czystego transportu Brak strefy czystego transportu Brak strefy czystego transportu Beznadziejne Wszyscy powinni  mieć możliwość 
############# Tereny centrum wewnątrz 2-giej obwodnicy Krakowa (od zachodu: Konopnickie, Mickiewicza; od północy - Słowackiego; od wschodu - Wita Stwosza, Aleksandra Lubomirskiego, aleja Powstania Warszawskiego, Kotlarska, Most Kotlarski, Kl imeckiego; od południa - Powstańców 

Śląskich, Powstańców Wielkopolskich) z wyłączeniem ulic należących do 2-giej obwodnicy
Szpital uniwersytecki oddział kliniczny okulistyki i  onkologii  między l . Kopernika a ul. Lubicz
Szpital im. Dietla

 Nowe samochody z dużymi pojemnościami emitują podobną ilość spalin jak starsze samochody o małej pojemności. Oprócz mieszkańców Krakowa powinno to również dotyczyć osób pracujących w Krakowie, zwłąszcza osób które przebywają w Krakowie wyłacznie w dni robocze i  poruszają się komunikacją miejską po mieście, a samochodu używają do przyjazdu z innego miasta do Krakowa i  
do wyjazdu z Krakowa do miejsca zamieszkania, a nie są zameldowane w Krakowie i  nie odprowadzają tu podatków. Osoby takie powinny po wykazaniu że regularnie kupują bilet miesięczny na komunikację miejską mieć możliwość wjechania z innej miejscowości na docelowy 
parking  w Krakowie oraz wyjazdu z Krakowa raz na tydzień (w obydwie strony), przy czym powinny zadeklarować miejsce parkowania samochodu w czasie gdy jest on w Krakowie.

Opłata ta uderzy w osoby które przebywają w Krakowie wyłacznie w dni robocze i  poruszają się komunikacją miejską po mieście, a samochodu używają do 
przyjazdu z innego miasta do Krakowa i  do wyjazdu z Krakowa do miejsca zamieszkania, a nie są zameldowane w Krakowie i  nie odprowadzają tu podatków. 
Osoby takie powinny po wykazaniu że regularnie kupują bilet miesięczny na komunikację miejską mieć możliwość wjechania z innej miejscowości na 
docelowy parking  w Krakowie oraz wyjazdu z Krakowa raz na tydzień (w obydwie strony), przy czym powinny zadeklarować miejsce parkowania samochodu w 
czasie gdy jest on w Krakowie. Pobieranie opłaty za każdy dzień gdy samochód jest zaparkowany i  w rzeczywistości nie jeździ po Krakowie jest absolutnie 
niesprawiedliwe i  jest po prostu skokiem na kasę.

Wyłączeniu powinny podlegać również samochody należące do służb mundurowych i  ratownictwa - pol icji , straży pożarnej, pogotowia ratunkowego, 
wojska, a także należące do służb komunalnych - pogotowie gazowe, pogotowie energetyczne, pogotowie wodno-kanalizacyjne, wywóz śmieci; 
automatyczne zawieszenie strefy w przypadku klęski żywiołowej np powódź tak żeby mogły wjechać samochody z pomocą

############# Rynek glowny Nie dla sct Nie dla sct Nie dla sct Każdy ma prawo wjechać za darmo
############# najpierw zbudować wystarczającą i lość parkinów przy pętlach komunikacyjnych do wjazdu do Krakowa a dopiero potem ograniczać wjazd brak parkingu od strony Zabierzowa, Balic proponuję minimum 10 lat wyłączenia, bo przynajmiej tyle czasu zajmie budowa obrzeżnych parkingów nie zgadzam się na żadne opłaty
############# Strefa powinna obejmować obszar do pierwszej obwodnicy Krakowa tj. Podwale, Basztowa, Westerplatte, Św Gertrudy, Podzamcze. W żadnym wypadku nie powinna wychodzić poza nią. Jest to niedopuszczalna, bardzo zła propozycja, aby strefa była tak duża. Aktualna wersja moze zostac dla samochodów zarejestrowanych poza RP.

Dla samochodów zarejestrowanych w RP przepisy powinny być łagodniejsze a mieszkańcy Krakowa powinni być zwolnieni z obostrzeń.
Okres ten powinien być zdecydowanie dłuższy. Minimum 10 lat. Złodziejstwo Mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni. 

############# Jestem za całkowitą rezygnacja ze strefy czystego transportu. Ewentualnie tylko ścisłe centrum Krakowa. Planty Wolność dojazdu wszędzie a nie tylko takie nic. Kraków ma być dla wszystkich a nie tylko dla rowerzystów i elektryków.
Nie ma nigdzie wymogów aż ta wielkiej strefy. Wystarczy ułamek Krakowa a nie cały.

5 lat to za mało. Strefa powinna zostać zlikwidowana To już jest totalnie bez sensu.
Czyli  tylko opłaty nas interesują od samego początku a nie ekologia

Strefa tylko Planty i  ścisły Rynek.
A reszta jeździ jak dawniej.

############# Strefa SCT pod względem selekcji pojazdów, jest od początku do końca realizowana. Wjazd lub jego brak nie powinien zależeć od normy euro jaką pojazd 
spełnia na papierze. Wjazd powinien zależeć, od wyniku badania emisji  spalin na badaniu technicznym. Samochód który ma normę emisji spalin euro 4,  
 będzie emitował mniej zanieczyszczeń do atmosfery, jeżeli  jest sprawny, niż samochód który w dokumentach ma wpisaną normę euro 6. Jest wiele 
samochodów które na papierze spełniają jej wymagania, ale jego si lnik jest nie sprawny, lub ma wycięty EGR i  fi ltr DPF/FAP/GPF. 

############# Uważam, że cały plan wprowadzenia takiej strefy jest niedorzeczny. Chcecie SCT, ale parkingów wokół miasta jak na lekarstwo i  przesiadka na autobus jest nie możliwa lub zwyczajnie droga, bo parkingi są płatne. Sct nie powinno wybiegać poza stare miasto. Określanie emisyjności na podstawie klasy emisji  jest absurdem i świadczy tylko o głupocie tych, którzy to wprowadzają. Norma emisji  spalin nie 
określa i lości wyemitowanych substancji w spalinach, a jedynie określa czystość procesu spalania. Problem z tym, że debile z UM tego nie rozumieją. 

Trzeba być niedorozwiniętym aby uważać, że przy obecnych kosztach życia w tym mieście ktoś będzie w stanie odłożyć pieniądze na samochód. Jeśli  SCT wejdzie, rozważę wyprowadzkę z tego zapyzialego i  zacofanego miasta. Kolejna teoria z butów wzięta... W jaki sposób wg waszych tępych łbów norma emisji spalin określa wielkość emisji? Wielkość emisji  uzależniona jest tylko od 
pojemności i  konstrukcji  si lnika. Norma euro oznacza jedynie jak bardzo ograniczona została emisja szkodliwych substancji . Oznacza to tyle, że si lnik w 
normie euro7 o pojemności 6 l itrów wyemituje znacznie więcej szkodliwych substancji niż silnik o pojemności 1.0 i  normie euro 2. 

############# Nalezy zmniejszyć ją do minimum Dojazd do wszystkich szpitali  i  SORów dla każdego powinien być umożliwiony Euro 1 jest odpowiednie SCT nie powinno obejmować mieszkańców płacących podatki w mieście Auta urzędników, kościołów i państwowe powinny być tak samo brane pod uwagę 
############# Uważam że strefa w formie której chcecie ją wprowadzić nie jest potrzebna w Krakowie. Strefa nie poprawi jakości powietrza natomiast mocno utrudni niektórym grupą społecznym. Mniej zamożnych nie będzie stać ba podrozowanie do miasta z poza jego obrębu co odbije się 

na mniejszych obrotach w sklepach, kinach itp. 
Nie jest to dobrą opcją. Ograniczenia wjazdu w jakiejkolwiek formie są niedopuszczalne i  łamią według mnie swobodę poruszania się po w tym wypadku 
moim mieście Krakowie. Wyłączenia będą prowadziły do nadużyć i  będą wykorzystywane do przedostania się w teren strefy, koszty weryfikacji  będą 
potężne i  niepotrzebne. 

Wasze wymogi są bzdurne chociażby z powodu tego że nie kierujecie się emisją co2 a jedynie normą euro. Sytuację mogą być takie że ekologiczne będą 
samochody z silnikiem o pojemności 5 l itrów spełniające określoną przez was normę euro , natomiast auta nie spełniające normy a wydzielające mniej 
trujących gazów o mniejszej pojemności będą niestety zdyskwalifikowane. Normy te nie są do końca miarodajne. Czy utylizowanie aut ze względu na 
niespełnienie normy euro i  przez to niemożność jego używania to ekologia? Ekologiczne? Nie. Ekologicznie jest eksploatować pojazd jak najdłużej w jak 
najlepszej sprawności technicznej. Następne pytanie skąd będą brały się dla potomnych samochody zabytkowe skoro stosunkowo młode auta nie będą 
miały możliwości wjazdu do miasta, kogo będzie stać na trzymanie auta w garażu? Zabytkowe to na chwilę obecną samochody które mają 40 lat. Kolejna 
paranoja nad którą nikt się nie zastanawia. 

Jestem przeciwny wprowadzeniu strefy ale jeśl i to przepchnięcie to uważam że mieszkańcy powinni eksploatować swoje samochody do końca, momentem zakończenia eksploatacji powinien być stan techniczny dyskwalifikujący pojazd. Za 5 lat natomiast powinno się 
rejestrować auta według wytycznych dotyczących norm emisji  

Totalna głupota, płacisz i  już nie trujesz? Cała ta strefa to mnóstwo sprzeczności i  niedomówień Uważam że ograniczenia jak i  przywileje będą prowadzić do nadużyć. Jestem przeciwny strefie w takiej formie. 

############# Granica strefy powinna obejmować tylko i  wyłącznie najbl iższej okolice rynku. Nie jest dobra propozycja, obszar powinien zostać rozszerzony o każdy budynek mieszkalny oraz zakład pracy. Uważam, że powinniśmy brać przykład z Niemiec np.: Berlin gdzie od 2022 można wjechać samochodem bez standardu emisji  Euro. Dla mieszkańców powinno być bez terminu, podobnie dla przyjezdnych. Osoby wjeżdżające do Krakowa ponoszą już opłatę drogową podczas tankowania paliwa. Klasyki bezterminowo, wyjątkiem też powinny zostać objęte  krakowianie i  osoby przyjezdne. 
############# Strefa tylko w ścisłym centrum Krakowa Strefa tylko w centrum Krakowa. Wolność gwarantowana przez Konstytucję Minimum 30 lat Żadnych opłat Żadnego podziału

Wolny wjazd dla każdego 
############# Strefa nie powinna zostać wprowadzana mieszkańcy się na to nie zgadzają. Mamy dość dyktatury i  prezesa Franka, jeśli  wprowadzicie to eko szaleństweo będziemy blokować drogi protestować do skutku aż w końcu zaczniecie przejmować się ludźmi a nie chorymi przepisami 

uni które jeszcze zaostrzacie.
SCT zróbcie sobie do okoła urzędów nie oddamy wam Krakowa. Art 32 konstytucji . Chcecie złamać podstawowe prawa człowieka. Chcecie nas na siłę grabić z pieniędzy. To chore, mało wam złodziejstwa w podatkach? 

############# Nie! Dla SCT Nie! Dla strefy CT Nie dla SCT! Nie dla SCT! Nie dla SCT Nie dla SCT!
############# Strefa powinno obejmować tylko ścisłe centrum Krakowa Strefa powinno ograniczać się tylko do ścisłego centrum miasta Krakowa Wiek dla samochodów z silnikiem diesla powinien być przesunięty do aut z 2010 roku, lub spełniającymi normy euro 5, samochody te nie różnią się od 

modeli z lat 2014 i  nowszych 
Mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni z pod wymogów SCT na stałe Absurd, jeśl i  strefa ograniczy się do centrum miasta tego typu rozwiązanie nie będzie potrzebne 

############# jedyne z czym się nie zgadzam to wyjątek dla pojazdów zarejestrowanych na kościelne osoby prawne (parafia, kuria itp.), jeśli  nie są to osoby mieszkające w krakowie to powinny je obowiązywać te same zasady co wszystkich zgadzam się z tym okresem, ale mam nadzieje że zostanie też przez ten czas położony nacisk na rozbudowę i  ulepszenie komunikacji  miejskiej i  kolejowej, myślę też, że dodatkową zachętą do zmiany nawyków było by obniżenie ceny biletów komunikacji  miejskiej dla 
mieszkańców krakowa

analogicznie jak w pierwszym punkcie nie zgadzam się na wyjątek dla pojazdów zarejestrowanych na kościelne osoby prawne (parafia, kuria itp.), jeśli  
nie są to osoby mieszkające w krakowie to powinny je obowiązywać te same zasady co wszystkich

############# Zapoznalem sie. To kompletne dno!!! Gdzie te auta pojada truc? Do afryki? Obłuda dajcie ludziom zyc!!!
############# Granice SCT zgodnie z obszarem strefy płatnego parkowania. Okresy w jakich pojazdy spełniające daną normę emisji spalin będą mogły wjeżdżać do SCT powinny zostać wydłużone w czasie, tak by dać więcej czasu 

korzystającym z SCT na dostosowanie się do aktualnie obowiązujących norm.
Okres ten powinien zostać wydłużony tak by dostosowanie się do wymogów SCT było bardziej łagodne i  zrównoważone Takie rozwiązanie jest fair, o i le ta opłata nie będzie przesadnie wysoka. Da możliwość wjazdu do strefy wszystkim pojazdom Pojazdy zabytkowe powinny zostać wykluczone z wszelkich wymogów stawianych pojazdom wjeżdżającym do SCT. 

############# Nie wprowadzajcie tego Nie chcę żadnej strefy. Brak wymagań. Brak strefy. Proszę nie wprowadzać SCT. Źle. Proszę nie wprowadzać SCT.  Wszyscy bez wyjątku powinni móc wjechac do KRK. Proszę nie wprowadzać SCT. 
############# Jestem przeciwna wprowadzaniu SCT w Krakowie Jestem przeciwna wprowadzaniu SCT w Krakowie Jestem przeciwna wprowadzaniu SCT w Krakowie Jestem przeciwna wprowadzaniu SCT w Krakowie Jestem przeciwna wprowadzaniu SCT w Krakowie Jestem przeciwna wprowadzaniu SCT w Krakowie
############# Zmienić tylko datę produkcji  diesli . 15letnie powinny być dopuszczane Zmienić tylko datę produkcji  diesli . 15letnie powinny być dopuszczane. Diesle 15letnie powinny być dopuszczone, są to auta bardzo dobrze dostosowane, aby nie zanieczyszczać powietrze w takim stopniu jak stare auta. Mieszkańcy Krakowa nie powinni  w ogóle być brani pod uwagę. Restrykcje tylko dla przyjezdnych. Mieszkańcy Krakowa absolutnie nie powinni ponosić żadnych kosztów. Mieszkańcy Krakowa powinni być wyjątkiem na stałe. To ich miasto.
############# Płyta Rynku Głównego jest idealna do wprowadzenia takiej strefy. Tylko płyta Rynku Głównego jest miejscem dla SCT Zbyt restrykcyjne obostrzenia norm Euro. Min Euro 4. To diagności powinni weryfikować stan techniczny aut. Dlaczego tylko dla mieszkańców Krakowa? A co z mieszkańcami spoza Krakowa którzy wynajmują pomieszczenia w Krakowie i  świadczą usługi na rzecz instytucji i  mieszkańców. To kolejny podatek nakładany na właścicieli  pojazdów. 
############# Granice strefy powinny być najmniejsze jak to tylko możliwe, maksymalnie obszar Starego Miasta, najlepiej sama ulica Franciszkańska. Powinien to być cały obszar Krakowa. Nie powinno być żadnej strefy. Obecne wymagania co do normy Euro czy roku produkcji  są stanowczo za wysokie. Stare samochody produkujące więcej zanieczyszczeń jeżdżą o wiele 

rzadziej i  ich wpływ na stan powietrza jest wręcz niemierzalny. Jeśli  ktoś jeździ dużo, to potrzebuje w miarę świeżego, sprawnego samochodu, więc i  tak 
sam z siebie wybierze w miarę nowy, często spełniający normy Euro zaproponowane w SCT.

Dla mieszkańców Krakowa wyłączenie spod wymogów SCT powinno być dożywotnie. Popieram, pod warunkiem że dotyczyłoby ono strefy zaproponowanej przeze mnie w punkcie pierwszym, czyli  Stare Miasto. Pojazdy zabytkowe i  historyczne powinny być całkowicie zwolnione z wymogów SCT. Te samochody jeżdżą tak rzadko, że nie mają wpływu na jakość 
powietrza, a ich właściciele muszą dokonać wielu wyrzeczeń, aby takie samochody utrzymać w sprawności dla przyszłych pokoleń.

############# Ścisłe centrum Krakowa. Również markety, płace handlowe, galerie Ustalanie takich granic rocznika to wykluczenie ludzi mniej zamożnych z możliwości poruszania się po Krakowie w taki sposób w jaki jest dla nich Takie rozwiązanie to faworyzowanie mieszkańców. Wiele firm opiera swoja załogę na pracownikach spoza Krakowa Koszt 500 zł za mc jeśli  się jeździ do pracy codziennie jest absurdalny Wszyscy kierowcy. Wolność to możliwość wyboru srodka transportu!
############# Jedynie obszar wokół pierwszej obwodnicy Krakowa Ograniczenie do Euro 1 dla benzyny i  Euro 4 dla diesla. Nowe auta spełniające wyższe normy ale o większej pojemności wydzielają większa i lość 

szkodl iwych substancji  niż auta nie spełniające norm o mniejszej pojemności. 
Wyłączone powinny być wszystkie auta zarejestrowane przed 1 l ipca 2025. Rozwiązanie bezsensowne. Ludzie nie przesiada się na komunikację ze względu na wysokość cen biletów oraz słabe skomunikowanie w miescie. Beda zmieniać 

pracę, opuszczając posady w Krakowie. 
Wyłączone powinny być wszystkie auta zarejestrowane przed 1 l ipca 2025

############# Tylko okolice rynku planty Wjazd powinien być wszędzie bez ograniczeń Za wysoka norma emisji  spalin najwyższej krótko to norma emisji euro 5 Nie tylko dla mieszkańców ale wszyscy którzy płacą podatki również okoliczni mieszkańcy płacący do urzędów w Krakowie Tak ale nie w takiej kwocie co jest proponowane Jak wyżej bez wyjątków wszyscy mają prawo wjechać jeżeli  mają już samochód zarejestrowany na siebie tylko jeżeli  ktoś chce kupić nowy samochód 
musiałby spełniać dane restrykcje

############# Tylko do ścisłego centrum, w granicach plant Wszystkie pętle tramwajowe i  autobusowe transportu publicznego, duże hipermarkety z parkingami, dworce kolejowe i autobusowe. Skoro auta przechodzą przeglądy techniczne, okresowe i  są sprawne to czemu ograniczać je tak rysrykcyjnie rocznikami. Np nie będzie można wjechać 
starym autem, które pali 4 l itry, ale za to wielkim suvem tak, co pali 20 l itrów paliwa.

Jestem za wydłużeniem tego czasu. Pod warunkiem, że ta opłata nie będzie odstraszająca Np osoby mające różne problemy w przemieszczaniu się, a nie posiadające grupy inwalidzkiej, bo im się nie należy.

############# Uważam że stc powinno być zredukowane jedynie do parkingu, na którym parkują auta urzędników przy ul. Wielopole 17a Dojazd powinien być do WSZYSTKICH urzędów i jednostek administracyjnych od wszystkich granic. Wprowadzanie wyjątków jest bez sensu, bo ani tego się 
nie da kontrolować, ani nie jest to logiczne i  spowoduje jeszcze większy ruch na wyznaczonych trasach, korki i  emisję spalin 

Moją propozycją jest ewentualne objęcie stc aut sprzed 1860 roku Wykluczanie ludzi jest nielegalne w Unii  Europejskiej. Może wykluczycie gejów, lesbijki, niepełnosprawnych? Nie idźcie tą drogą, bo będzie się nadawało do zgłoszenia do Ośrodka Monitorowania Zachowań Rasistowskich i  Ksenofobicznych Źle. Jak ktoś zapłaci to już jest wkologiczny a jak nie zapłaci to będzie przez was szykanowany? Podobno jesteśmy równi wobec prawa? Parafrazując klasyka "Wszystkie świnie są sobie równe, ale niektóre są równiejsze od innych"? 

############# Strefa powinna obejmować rynek główny i  planty. Standard emisji  jest bzdurą, nowe auto źle serwisowane bardziej szkodzi niż stare dobrze utrzymane. Weryfikacja powinna odbywać się przy 
przeglądach.z ruchu powinny być wykluczone auta poniżej normy euro 3, reszta wg przeglądu.

To w jaki sposób ma ona wpływać na jakość powietrza? Argumentujecie, że samochody stare zanieczyszczają powietrze a jednocześnie dopuszczanie wjazd 
takich aut odpłatnie. Odpłatnie powinny wjeżdżać do strefy auta powyżej określonej pojemności, np. 2000 ccm.

############# śstrefa jest złym pomysłem. mogłaby ewentualnie objąć ścisłe centrum w granicach gertrudy / basztowa strefa jest złym pomysłem - dzielącym i wykluczającym strefa jest złym pomysłem - dzielącym i  wykluczającym strefa jest złym pomysłem - dzielącym i  wykluczającym strefa jest złym pomysłem - dzielącym i wykluczającym strefa jest złym pomysłem - dzielącym i wykluczającym a pytania są tendencyjne. nie pytajcie w jakiej formie tylko czy w ogóle taka strefa ma prawo 
powstać.

############# Zlikwidować sct Zlikwidować sct Zlikwidować sct Zlikwidować sct Zlikwidować sct Zlikwidować sct
############# Zlikwidować sct Zlikwidować sct Zlikwidować sct Zlikwidować sct Zlikwidować sct Zlikwidować sct
############# Ograniczyc strefę tylko do okolic rynku Cała reszta poza rynkiem Euro 4 dla dieseli  i  benzyn. Mało kogo stać żeby zmienić samochód nagle na euro 6 Zlikwidować sct Zlikwidować sct Zlikwidować sct
############# Jestem przeciwny powstaniu strefy dla aut benzynowych i  diesla powyżej euro 4 Tylko ścisłe centrum miasta Tak jak w Kopenhadze benzyna bez ograniczeń a diesel euro 4 w  ścisłym centrum miasta Kraków plus gminy ościenne Beznadziejne Wszystko już napisałem powyżej 
############# Centrum , okolice rynku  To za mało możliwości dojazdu , Euro 3 , nie wyzej Powinno być też dla tych , którzy są z poza granic Krakowia  Okej , ale tylko co chodzi o kase , czy spaliny ? Według mnie  czy Kraków na być miastem dla bogatych i  celebrytow , bo biedniejszy to gorszy ?
############# Tylko w obrębie pierwszej obwodnicy Wiele szpitali  które są w środku miasta. Dlatego granicą sct powinna być pierwsza obwodnica Normy są za wysokie. Mieszkańcy powinni  posiadający pojazdy zarejestrowane przed wejściem w życie sct powinni być zwolnieni z obowiązku wymiany samochodu Ale nie na kilka lat tylko na zawsze 
############# Żadnych granic Żadnych granic Bez norm euro A ludzi spoza miasta się dyskryminuje A czyli  po zapłaceniu problemu nie ma? Hahahahaha śmieszne Śmiechu warte każdy powinien moc wiejzdzac 
############# Nie jestem za stworzeniem sct Jeżeli  musi być strefa to ograniczmy ją do tego aby każdy mieszkaniec mógł wjechać do newralgicznych punktów. Zróbmy sct na rynku głównym Normy powinny być obniżone Minimum 10 lat Źle, Ten zapis jest ok
############# Tak zapoznałem się tak należy zmodyfikować strefa rynek główny granicę planty Jest bardzo zła propozycja wiele osób z poza Krakowa pracuje w granicach miasta i  prowadzi swoje firmy ważne miejsca całe miasto Są nie do przyjęcia Bezterminowy wjazd Właściciel samochodu z niższym euro po opłaceniu 500 zł już nie emituje co ? Na co pójdzie te 500 zł bo na pewno nie na ekologię Samochody zabytkowe po przekroczeniu 50 dni będą stać w garażu kolejny beznadziejny pomysl
############# Zlikwidować SCT SCT jest złą inicjatywą w całości SCT jest złą inicjatywą w całości SCT jest złą inicjatywą w całości Żadnych opłat! SCT jest złą inicjatywą w całości! SCT jest złą inicjatywą w całości
############# Jestem przeciwny strefie w każdym obszarze. Całe miasto powinno być dostępne dla każdego Standard euro nie ma dla mnie sensu. Jesli  mowa jest o ekologii to skupmy się na faktycznych emisjach, a nie na roku produkcji  samochodu Wyłączeniu powinni  podlegać wszyscy, co z osobami dojeżdżającymi do Krakowa, studentami? Uważam, że jest to nabijanie pieniędzy dla miasta z portfeli  najbiedniejszych, którzy nie mogą pozwolić sobie na nowsze samochody Jestem przeciwny wszelkim wyjątkom, każdy powinien mieć dostęp do miasta. 

Czy samochód po określeniu go jako zabytkowy zaczyna wydzielać mniej spalin? 
############# Strefa powinna obejmować jedynie rynek i  ściśle centrum. Nie, bo ten obszar nie jest dobrą propozycją. Miasto powinno być dostępne dla ludzi i  nie widzę powodu, żeby komukolwiek utrudniać poruszanie się po 

mieście.
Jeżeli  auto przeszło badanie techniczne i  zostało dopuszczone do ruchu, powinno mieć prawo do nieskrępowanego korzystania z dróg publicznych. Mieszkańcy Krakowa powinni moc korzystać ze swoich aut aż do zezłomowania lub sprzedaży auta. To zwykły skok na kasę i  nic poza tym. Jak się opłaci spaliny to dalej są spalinami. Pojazdy należące do krakowian powinny móc wjeżdżać bezterminowo, a pojazdy historyczne bez l imitu.

############# Tylko granice II obwodnicy. SCT powinna obejmować wyłącznie rejon do II obwodnicy. Nie róbmy z miasta getta  tylko w ramach diesli  starszych niż Euro v lub benzyn starszych niż Euro 3 bez LPG Mieszkańcy Krakowa powinni być zwolnieni z wymogów SCT, Bo auta i tak są wymieniane co 3-8 lat... Tylko dla aut spoza miasta i  tylko w przypadku wjazdu w rejon II obwodnicy Wszystkie auta nie spełniające wymogów, które są w rękach danego właściciela dłużej niż 10-15 lat, zapewne te samochody mają już "dożywocie" u 
obecnych właścicieli, więc nie ma sensu ich przymuszać do zamiany pojazdu 

############# Ścisłe centrum, śródmieście, Kazimierz. Czy do danego miejsca, szpitala będzie można dojechać dowolną trasą w razie korków? Powinna być taka możliwość bezapelacyjnie. Euro 6 dla diesla to zdecydowanie zbyt wygórowane wymogi, chyba że miasto planuje sowite dopłaty dla wykluczonych w ten sposób obywateli  (co rzecz 
jasna jest nieplanowane). Euro 5 powinno być dopuszczone na terenie całego miasta, ewentualnie z wyłączeniem ścisłego centrum.

Ok, ale opłaty zaproponowane są skandalicznie wysokie. Czemu mieszkańcy Krakowa mają być lepiej traktowani, niż ludzie pracujący w Krakowie i  skazani na zdecydowanie gorszy transport publiczny z 
pobliskich miejscowości. Udrożni jcie drogi, skończcie obwodnicę i  każdy kto będzie mógł ominie Kraków lub spędzi w nim znacznie mniej czasu. A tak to 
stoi się w korkach i  jeszcze za tą przyjemność chcą Państwo pobierać dodatkowa opłatę od starszych aut (najczęściej należących do uboższych rodzin). 
Poza tym nagła zmiana pomysłu i  zaostrzenie norm spalin jest bardzo szkodliwa. Sam kupiłem auto Diesla z normą euro 5, z wiedzą, że jeszcze przez 
dluzszy czas będzie można nim do Krakowa wjeżdżać (dojazd do pracy ~30 km w jedną stronę kilka razy w tygodniu) aż tu nagle jakiś geniusz się obudził z 
wizja, że jednak to może by zrobić wjazd od euro 6… chętnie podpisze się pod grupowym pozwem jak Państwo to wprowadzą.

############# jestem przeciwko Strefie Czystego Transportu Kraków nie powinien być objęty żadną Strefą Czystego Transportu żadnych nie powinno być ograniczeń nowych dla mieszkańców Krakowa powinien być wydłużony ten czas do min. 15 lat, a najlepiej wcale nie powinien obowiązywać to chore tak jak i  cała Strefa. Strefy nie powinno być i  żadnych ograniczeń w poruszaniu się po mieście.
############# SCT w Krakowie nie ma żadnego sensu. Act 
############# Strefa czystego transportu nie jest potrzebna w Krakowie. Będzie się to wiązało z wykluczeniem społecznym wielu mieszkańców i utrudniało życie pozostałym. Strefa czystego transportu nie jest potrzebna w Krakowie. Będzie się to wiązało z wykluczeniem społecznym wielu mieszkańców i utrudniało życie 

pozostałym. 
Wielu mieszkańców posiada starsze pojazdy. Co więcej nowy suv z 5-l itrowym silnikiem wjedzie do strefy a stare uno nie wjedzie. Czy coś Państwu to 
przypomina? Jakiś konkretny ustrój który Panował w Polsce od końca 2 wojny światowej do 89 roku?

Całkowite zniesienie pomysłu wprowadzenia sct w Krakowie. Krakowianie nie chcą tutaj sct, przestańcie ją dopychać butem i udawać że nie słyszycie głosów takich jak mój. Pomysł chory. Skoro płacę tutaj podatki m.in. od wynagrodzenia, płacę podatek od nieruchomosci to jakim prawem chcecie Państwo mnie karać za to że nie 
stać mnie na nowy samochod?

Szanowni Państwo, nie chcę sct w mieście w którym mieszkam od urodzenia. 

############# Strefa powinna dotyczyć tylko Starego Miasta wokół Plant To zła propozycja, wyklucz starszych z dostępu do aptek, przychodni, szpitali . To dyskryminujące seniorów których nie stać na zakup samochodów spełniajcych normy A co z mieszkańcami o rejestracji  KRA, tzn. nie mam prawa wjazdu do miasta. Złe rozwiązanie. Jestem emerytem może mnie nie stać na wjazd np. do przychodni. Powinni  być objęci również emeryci
############# Każde miejsce Każde miejsce, każdy pojazd. C**** was obchodzi czym jeżdżę Wyłączyć SCT C****we Po***any pomysł 
############# Tak, koniecznie zmodyfikować. Powinna obejmować obszar Plan względnie do Alei, nie dalej. To za mało. Ja potrzebuję dojechać do kolei w Olszanicy lub Zakliki, ALe obszar Woli  Justowskiej,Chełmu czy Bielan jest objęty strefą. Atobus w teorii i  

jeżdxzi 1-2 razy na godzinę, w praktyce 1-1,5 raza na godzinę. Rowerem nie pojadę, bo jadę poza Kraków.
Niech spadają z tą strefą, zero ustępstw, ani kroku dalej. To zwykli  bolszewicy wykonujący polecenia komunistów z Davos i  Brukseli . Oni  w planie mają 
zagarniecie mieszkań (podatek katastralny, podwyżki opłat, termomodernizacja)). Działają metodą małych ustępstw z naszej strony, aż do  całkowitego 
obrabowania nas. Emisja CO2 to tylko pretekst który a trafić do ciemnych ludzi, o mnie nie trafia, ponieważ jest całkowicie sprzeczny z nauką. A 
cymbałom i nieukom nie zamierzam się podporządkowywać.

Proponuję 10 lat wyłączenia albo i  dłużej. Należy to uzależnić od stabilności dostaw energii  z elektrowni. Póki co - każdy rząd l ikwiduje elektrownię i  kraj jest na skraju blackoutów. Warunek wyłączeń: jeśli  cena energii przez dany rok będzie stanowiła np. do 2-4% dochodów 
netto danej rodziny i  będzie niezmienna, to OK. I to poda warunkiem, że nie będzie handlem emisjami CO2 narzuconymi przez komunistów z EU. Dla nich to pretkest aby obrabować nas i  firmy z pieniedzy poprzez spekulację prawami do emisji  CO2.

To OK, chociaż podkreślam - że oni  forsują całkowity rabunek nas mieszkańców. Niech władza zacznie od siebie: niech władza i  urzędnicy zaczną jeździć 
rowerami jeździć komunikacją miejską co najmniej przez 1 rok. Dopiero wtedy mieszkańcy mogą się zastanowić, czy wziąć z nich przykład.

Nie, ponieważ działają metodą małych kroków. ZERO strefy SCT w Krakowie - co najwyżej wokół Plant.

############# Należy nie wprowadzać SCT Należy nie wprowadzać SCT Należy nie wprowadzać SCT Należy nie wprowadzać SCT Należy nie wprowadzać SCT Należy nie wprowadzać SCT
############# SCT jeżeli  już ma być, to tylko na Rynku Głównym. Objęcie całego miasta jest niedopuszczalne! To zła propozycja SCT w ogóle nie powinno być. Ewentualnie obszar Rynku Nie rok produkcji  czy norma powinna być wyznacznikiem tylko stan techniczny auta. SCT jest niedopuszczalna! Jeżeli  już ma być, mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni z jej zapisów To bezczelny skok na pieniądze ludzi Wszystkie auta zabytkowe czy specjalne powinny być wyłączone z zapisów SCT na zawsze, nie tylko na 5 lat 
############# Uważam, że w ogóle nie powinno być strefy. Jak wyżej, nie powinno być sct. Nie powinno być l imitów. Tak, wszyscy powinni móc wjeżdżać do Krakowa, bez l imitów. Czy opłata sprawia, że powietrze jest czystsze? Drenowanie ludzi z pieniędzy. Tak, dopuszczeni powinni być wszyscy obywatele RP. Ciekawe, czy sct jest zgodna z polską konstytucją. Chociaż was to mało obchodzi.
############# Należy. Wystarczy na Rynku Głównym Wszystkie miejsca powinny być dostępne Może być Euro 6 - ale na Rynku Głównym Mieszkańców SCT w ogóle nie powinna dotyczyć. Nigdy Nie, nie dopuszczałbym wjazdu na Rynek za opłatą. Strefę należy ograniczyć do Rynku Głównego. Wówczas nie trzeba będzie kombinować z wyłączeniami
############# granicą powinna być 1 obwodnica (planty wokół Rynku Głównego) granicą powinna być 1 obwodnica (planty wokół Rynku Głównego) dla diesla startując od Euro 1 co 5 lat podniesienie o jedną klasę Euro

dla benzyny 10 lat opóźnienia a następnie co 10 lat podniesienie o jedną klasę Euro 
zmienione na 10 lat kareencji negatywnie, nie chodzi przecież o opłaty granicą powinna być 1 obwodnica (planty wokół Rynku Głównego) to wystarczy

############# Tak, zapoznałam się i  należy ją bardzo mocno zmodyfikować. Zaczynając od przywrócenia poprzedniej propozycji  dot. Euro6 zamiast Euro6dt - nie po to kupiłam auto spełniające tamtą normę by za 5lat nie moc już nim jeździć. Kolejną modyfikacją powinna być wielkość strefy - 
powinna być jak najmniejsza, np. tak jak to powiedział jeden z waszych przedstawicieli  na konsultacjach, wokół kościoła mariackiego.

Obszar NIE jest dobrą propozycją. Nowa wersja jest do bani. Nie po to kupowałam auto spełniające normę z poprzedniej wersji  SCT,  żeby teraz moc nim pojeździć max 5lat. Powinno być zmienione na takie, jakie proponuję Krakow dla Mieszkańców, tj. auta mieszkańców powinny być wyłączone z SCT dożywotnio a nie tylko przez ki lka lat. Oceniam jako kpinę z mieszkańców,  zdrowia i  ekologii - wybieracie sobie gęby dbaniem o w/w, ale jak przychodzi co do czego, to za kasę przymknięcie oko 
nawet na euro1...

Jako ateistką nie zgadzam się by reprezentanci kościoła, żadnego kościoła, byli  zwolnieni. Zwłaszcza kościoła katolickiego, który jest posiadaczem 
największej powierzchni ziemi w Polsce.A także gminy żydowskiej, która rozkradała Krakow bezczelnymi wnioskami o niesłuszne zwroty kamienic.

############# 1 obwodnica krakowa Wszystkie szpitale wszystkie parkingi park&rider komisariaty sądy Diesel euro 4 benzyna euro 3 Mieszkańcy ościennych gmin Wjazd za darmo Bezterminowy wjazd dla pojazdów specjalnych i  zabytkowych
############# O ile strefa ma być wprowadzona, płyta Rynku Głównego powinna być wystarczająca. Poza płytą Rynku każdy dopuszczony do ruchu pojazd powinien mieć prawo swobodnego poruszania się. Miejsce rejestracji  pojazdu nie powinno mieć znaczenia. Skoro nie zamyka się już nowo budowanych osiedli, dlaczego miasto Kraków miało by być 

niedostępne dla pojazdów spoza Krakowa?
Czy w takim razie pojazdy rejestrowane w Krakowie mają nie mieć możliwości wyjazdu poza miasto?

Każdy pojazd dopuszczony do ruchu, kierowany przez osobę z aktualnym prawem jazdy powinien mieć możliwość swobodnego poruszania się po 
mieście Kraków. Bez względu na miejsce rejestracji  pojazdu.

Pojazdy sprawne i  dopuszczone do ruchu drogowego nie powinny być wykluczane z tego ruchu przez władze miasta. O i le opłata wyniesie 0,00 zł lub mniej, można rozważać ich zasadność.
Choć moim zdaniem to zbyt wygórowana kwota.

Żadna strefa nie może dyskryminować obywateli  kraju. Wyjątki wyłącznie potwierdzają, że stan konta czy miejsce rejestracji  pojazdu ma wpływ na 
swobody obywatelskie.
Strefa nie powinna powstać.

############# Jestem przeciwko Strefie Czystego Transportu na jakimkolwiek obszarze w Krakowie. Nie ma żadnych merytorycznych badań, które wskazywałyby, że taka strefa poprawi stan powietrza w mieście, natomiast na pewno doprowadzi do wykluczenia komunikacyjnego i  upadku wielu 
małych firm.

Jestem przeciwko Strefie Czystego Transportu w Krakowie. Jeżeli  uprawniony diagnosta stwierdza, że 25 letni pojazd jest sprawny i  może poruszać się po drogach, to jakim prawem urzędnik miejski twierdzi, że w 
jakiejś Strefie pojazd ten jest nie sprawny...??? Nie zgadzam się na wprowadzenie SCT w Krakowie. Kraków jest dla mieszkańców  nie dla urzędników.

Jestem przeciwko Strefie Czystego Transportu. Skrajnie niesprawiedliwe rozwiązanie. 
Zgodnie z tym tokiem rozumowania, opłaty wniesione przez kierowców z poza Krakowa będą poprawiały jakość powietrza w Krakowie - absurd i  hipokryzja 

Jestem przeciwko Strefie Czystego Transportu. 

############# Ścisłe centrum Strefa powinna być tylko w ścisłym centrum euro 2 benzyna, euro 4 diesel. Samochody z LPG bez ograniczeń. Euro 2 dla benzyny, Euro 4 dla diesla. Samochody LPG bez ograniczeń. Brak wymagań dotyczących wieku auta. Do czasu zezłomowania auta. Nie mam nic wspólnego z ekologią. Ukryty podatek. Wyłączone powinny być pojazdy euro 2 benzyna i  euro4 diesel oraz wszystkie na paliwa alternatywne takie LPG, CNG itp. Samochody z żółtymi tablicami 
również. Oraz te które służą dla działalności gospodarczej. 

############# Osoby prowadzące działalność gospodarczą w Krakowie , zameldowane poza , powinni być objęci wyłączeniem z wymogów przez 5 lat tak jak mieszkańcy 
############# Należy zrezygnować z strefy czystego transportu. Należy zrezygnować z strefy czystego transportu.. Żadnych stref Kryteria są nie właściwe. Należy zrezygnować z strefy czystego transportu. Należy zrezygnować z strefy czystego transportu. Należy zrezygnować z strefy czystego transportu. Należy zrezygnować z strefy czystego transportu. Wjazd dla wszystkich.
############# Należy ją całkowicie usunąć a nie modyfikować Całkowicie niepoważny pomysł! Nie będę kupować nowego auta tylko po to żeby do miasta w którym płacę podatki wjechać. Cały projekt jest absurdalny Dlaczego skoro mieszkam tuż pod Krakowem mam być poszkodowana? Cały projekt jest do niczego Czyli  jednak jeśli  wchodzą w grę pieniądze to auto już jest ekologiczne? Wtedy spaliny przestają być problemem?? Żadna grupa nie powinna być uwzględniona, bo cały projekt jest absurdalny. 
############# Nie należy wprowadzać SCT! Stop segregacji ekonomicznej! Nie należy wprowadzać SCT! Stop segregacji ekonomicznej! Nie należy wprowadzać SCT! Stop segregacji ekonomicznej! Nie należy wprowadzać SCT! Stop segregacji ekonomicznej! Nie należy wprowadzać SCT! Stop segregacji ekonomicznej! Nie należy wprowadzać SCT! Stop segregacji ekonomicznej!
############# Granica strefy wyłącznie na terenie Rynku Głównego i  przyległych mu ulic np. Floriańska. Każde większe rozszerzanie strefy skutkuje poważne utrudnienia w życiu mieszkańców. Każdy powinien móc wjechać wszędzie, miasto jest dla ludzi, a nie ludzie dla miasta. Ekonomiczna segregacja ludzi na tych co mogą wjeżdżać w określone 

obszary i  na tych którzy nie mogą jest niczym innym jak dyskryminacją ekonomiczną.
Norma emisji  euro 2 w zupełności wystarczy. W ogóle jestem przeciwny strefie. Finalnie mieszkańcy i  tak będą musieli  ponieść koszty wymiany samochodów w imię bezsensownej ideologii. Jeśli  ktoś kupił i  zarejestrował legalnie pojazd zakazywanie mu poruszania się nim godzi w prawo własności i  prawo do przemieszczania się. Pytanie jest sformułowane błędnie - rzeczywista wielkość emisji  często nie jest tożsama z normą która została mu nadana przy homologacji. Sprawdzanie norm 

powinno być weryfikowane przed diagnostę, a nie na podstawie dokumentów producenta. Dodatkowy podatek nie jest dobrym rozwiązaniem - dalej 
dyskryminuje ogromną i lość ludzi, którzy także sprawiają że Kraków zarabia.

SCT nie powinno zostać wprowadzone. Wyłączenia to dodatkowa polaryzacja społeczeństwa

############# "Strefa", w ostateczności, powinna być MAKSYMALNIE w zakresie starego rynku. To co jest obecnie proponowane jest to śmianie się w twarz mieszkańcom, pod przykrywką "ekologii". Propozycja przedstawiona w obecnym projekcie jest SKANDALICZNA. Szczególnie, że jeszcze niedawno mieszkańcy mogli  usłyszeć, że mogą wjechać 
dieslem z euro 5 do miasta. Teraz słyszą że jednak już nie. To żart? 

Kolejne idiotyczne urzędnicze i  skandaliczne rozwiązanie wymyślone w celu zdzierania kasy z mieszkańców wsi i miast najbliższych dla Krakowa. Skandalicznie, tak samo jak cała idea SCT. Mam nadzieję że osoby które to wymyślają zostaną z tego rozliczeni na koniec kadencji , mieszkańcy zapamiętają te 
chore ideologie i  pomysły. 

Nie powinno być żadnych wyłączeń, po prostu taka strefa nie powinna w ogóle istnieć.

############# Nie dla strefy czystego transport!! 
############# Ograniczenie do dzielnic Śródmieście,  Podgórze do ul jasnogórskiej, Krowodrza do ul.opolskiej , ul. Pradnickiejdo ronda mogilskiego i  grzegorzeckiego oraz alei Trzech Wieszczów , dopuszczenie aut diesel euro 5, możliwość wjazdu aut zabytkowych na żółtych tablicach Ważny jest dojazd do przystanku PKP Płaszów Diesel euro 5 powinien być ðopuszczony Powinny być te same zasady dla wszystkich mieszkańców Metropoli i  Krakowskiej w granicach ZiT Nie jest to sprawiedliwe Konkluzja 5 lat szybko minie i  ulgi  znikną 
############# W ramach pierwszej obwodnicy. Zaproponowany przez UMK obszar jest złą prpopozycją. Euro 1 dla samochodów na LPG i  CNG, Euro 2 dla samochodów na benzynę. Euro 2 dla samochodów z silnikiem diesla. Przy dobrych kryteriach wjazdu do strefy nie potrzeba wyłączeń z zasad. Opłata uderzy w rodziny najbiedniejsze ze środowisk wiejskich i  małomiasteczkowych. Nie potrzeba wyjątków gdy strefa mieści się w ramach pierwszej obwodnicy. 
############# Nie zgadzam się na STC

Dyskryminacja i  eko-terror
Nie zgadzam się 
Dyskryminacja i  nierówne traktowanie

DYSKRYMINACJA!!! DYSKRYMINACJA Nie zgadzam się bo uderza to w tych, których nie stać na nowe samochody niskoemisyjne A dlaczego jedni mają być lepsi od innych.
Albo wjeżdżają wszyscy albo nikt. Kolejna dyskryminacja.

############# Całkowite wycofanie się z SCT  Rak SCT!
############# Nie zgadzam się na SCT Nie zgadzam się na SCT Nie zgadzam się na SCT Nie zgadzam się na SCT Nie zgadzam się na SCT Nie zgadzam się na SCT 
############# Tylko Stare Miasto Nie każdego stać na wymianę samochodu, czy Kraków to miasto dla bogatych, żeby biedni nie wjeżdżali  i  nie zajmowali  miejsc parkingowych? A mieszkańcy zameldowani w sąsiedniej gminie a pracujący w Krakowie? Co z nimi? To za darmo zanieczyszczają środowisko a za pieniądze już nie? Porażka... Nie dla SCT.
############# wewnątrz II obwodnicy, później można ewentualnie rozszerzyć. Strefa na całe miasto to ewenement na skale swiatową. Propozycja jest fatalna do PR Czerwone Maki czy planowanej PR w Bronowicach się nie dojedzie. Dojazd do jednego zespołu szpitali  jest kpiną ! Coz 

pozostałym - np taki szpital MSWIA obsługuje mieszkańców podkrakowskich miejscowości, co z całonocną opieka - A szpitale JPII, Rydygiera , 
Żeromskiego, Narutowicza i  inne nie istnieją ????

Niepotzrebne jest zaostrzenie w 2030 roku normy dla diesli  z EURO6 na EURO6DT (osobowe) jak i  wieku autokarów i  Cieżarówek z 2012 na 2018 - różnice 
w emisji  spalin sa w tym przypadku znikome a koszt wymiany spory nikt nie wymieni na EWURO6 - wjedzie na podstawie opłaty czy zamieszkania a 
zmiane na EURO6dT wykona w ostaniej chwili.

Wyłaczenie powinno byc przedłużone - w szczególności dla aut którym brakuje tylko jednego stopnia normy - np przy wymaganym EURO4 dla samaochodów osobowych benzynowych ktoś ma euro3 itp. To jest właściwe rozwiązanie które popieram, szkoda tylko że ustawa ogranicza to do 3lat Powinno być ki lka wjazdów w roku dla aut nie spełniających wymagań - jak w Warszawie (tam są 4)
Ograniczenia przy pojazdach zabytkowych są niepraktyczne - co w sytuacji jak właścicielem nie jest osoba fizyczna ?

############# Obecne wymagania dotyczące roku produkcji  i  standardu emisji  wykluczają ogromne i lości osób, które nie są mieszkańcami Krakowa a dojeżdżają do 
pracy lub mieszkają w Krakowie nie posiadając statusu mieszkańca. Wymagania te tworzą Kraków miejscem zamknietym dla zwykłych ludzi, których nie 
będzie stać na kupno nowego samochodu. Tak drastyczna i przede wszystkim niespodziewana zmiana wymagań roku produkcji  i  emisji  jest bardzo 
nieprzemyślana i  nieempatyczna. Ludzie zapoznali się z poprzednio proponowanymi zasadmi (ktore były bardzo sensowne w konteksice zapewniania 
ludziom spokoju i  bezpieczeństwa) i  wiekszosc z nich uznala ze maja czas na wymiane samochodu, może zaczęli  oszczędzać zeby wymienić samchód na 
nowszy. I nagle dostają informacje, że ich samochody już za pół roku będą tylko generatorem kar lub stracą dużą wartość na rynku samochodów 
używanych w okolicach Krakowa. Poprzednie zasady dały ludziom czas na oswojenie się ze zmieniającą się rzeczywistością, na zaplanowanie wymiany 
samochodu czy nawet na zobaczenie różnicy w jakości  powietrza kiedy po ulicach nie jeździł by ponad 20 letnie diesle. Obecne zasady odebrały to 
wszystko, spowodowały jedynie gniew i  strach.

############# 15 lat dla mieszkańców Krakowa, brak przywilejów dla Kościoła Wszystkie placówki medyczne, sądy. urzedy 15 lat
############# Granica wyznaczona 2 obwodnicą Krakowa tj. aleje Trzech Wieszczów. Zaproponowane granice SCT są nie do przyjęcia. Przykładem są tereny w pobliżu południowej obwodnicy miasta. W 2024 roku średnio na dobę przejeżdżało nią powyżej 90 tyś pojazdów - natomiast my jako 

mieszkańcy mamy ponosić wysokie koszty wprowadzania SCT które w tamtym rejonie nic nie zmienią. Strefa, jeżeli  już musi być wprowadzana - to tylko w miejscach dużego zagęszczenia mieszkańców - centrum. Nie może utrudniać funkcjonowania w mieście - dojazdu do 
sklepów, centrów handlowych, placów targowych, serwisów samochodowych. Mój przykład poruszania się samochodem po mieście to dojazd z miejsca zamieszkania - bl isko granicy miasta na Ruczaj. Nie przejeżdżam przez centrum. Komunikacja miejska na tej trasie nie jest 
dla mnie alternatywą.

Lista jest bardzo obszerna, począwszy od przedsiębiorców, osób handlujących np. na Placu Imbramowskim, ludzi świadczących usługi na terenie miasta a 
mieszkających po za nim.

Euro 4 dla wjazdu do ścisłego centrum miasta wydaje się akceptowalne. Wymóg Euro 6 dla samochodów diesla jest nieporozumieniem. Dotyczy to 
zwłaszcza większych samochodów osobowych które użytkownicy kupują głównie pod kątem poruszania się w tzw. trasie a jazda po mieście jest 
dodatkiem. Nie jest tajemnicą że świadomi kierowcy którzy mało jeżdżą po za miastem nie kupują diesli  bo nie ma takiego uzasadnienia ekonomicznego. 
Zatem przykładowo samochód segmentu C, D czy E z si lnikiem diesla z roku np. 2008 jest często nadal w bardzo dobrej kondycji  - za sprawą użytkowania 
w trasie, posiada normę EURO 4. O temacie komfortu i  bezpieczeństwa nie wspominając. Przechodząc do normy EURO 5 - wprowadzonej w 2009 roku 
sytuacja ma się podobnie - przy czym są to o wiele młodsze pojazdy, jeszcze do niedawna wiele z nich na gwarancji.  Norma EURO 5 dla diesli  powinna 
być dopuszczona również po roku 2030. 

Wyłączenie mieszkańców na 5 lat to dobry kierunek ale nie wystarczający. Jako mieszkaniec Krakowa kupując pojazd dopuszczony do ruchu mam prawo użytkować go do jego śmierci technicznej.  Przy zakupie pojazdu nikt z nas nie jest informowany że maksymalny czas 
użytkowania w naszym mieście to np. 10 lat

Popieram rozwiązanie. Czy jest to rozwiązanie sprawiedliwe i  równe dla obywateli? Raczej wątpliwe. pojazdy historyczne/zabytkowe - bezterminowo
Pojazdy starsze - ale nie posiadające żółtych tablic rejestracyjnych - które również są użytkowane okazjonalnie
Jedynym uczciwym społecznie podejściem do strefy SCT jest możliwość wjazdu dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych w naszym kraju. Jeżeli  jakiś 
pojazd w chwili wprowadzenia SCT był dopuszczony do ruchu to ma prawo poruszać się po Polskich drogach.

############# Tylko płyta rynku
I tylko spalinowe służby miejskie 
Bez elektryków i  bez opłat przepustek żeby zarabiać na takowych

Dla mieszkańców bez ograniczeń do śmierci technicznej samochodu Dla mieszkańców bez ograniczeń do śmierci technicznej samochodu To jest główny cel wprowadzenia sct 
To jest Strefa czystego Biznesu 
Przecież te auta po opłaceniu i  tak będą miały takie sama emisję spalin jak przed zaplaceniem

Mieszkańcy do śmierci technicznej samochodu bez ograniczeń 
Samochody specjalne zabytkowe historyczne 
Bez l imitów wjazd

############# Tylko i  wyłącznie teren rynku w środku 1 obwodnicy Cały teren miasta poza ścisłym centrum wzdłuż 1 obwodnicy Każde auto spalinowe ma prawo wjechać ograniczyć można auta sprzed 2000r brak ograniczeń euro ! Minimum 15lat Płacić za przemieszczanie się ? To okropny pomysł gdzie konstytucyjna wolność przemieszczania się po terytorium RP Dołożyć auta firmowe które dostarczają towar na terenie miasta 
############# Strefa czystego transportu  do l ikwidacji  w całości. Strefa czystego transportu do l ikwidacji  w całości. Strefa czystego transportu do l ikwidacji  w całości. Jeśli  już to mieszkańcy krakowa powinni być wylaczeni z wymogów dożywotnio. Nie można zakazać komuś się prze.ieszcza. to nasze prawo konstytucyjne... Strefa czystego transportu do l ikwidacji  w całości. Prawo do przemieszczania się to prawo konstytucyjne... Strefa czystego transportu do l ikwidacji  w całości. Prawo do przemieszczania się to prawo konstytucyjne...
############# Strefa czystego transportu jeżeli  już to powinna dotyczyć tylko Starego Miasta kończąc się na obwodzie Plant. bez komentarza. dlaczego mają być stosowane standardy emisji  spalin, Fiat 12p emituje dużo mniej zanieczyszczeń niż nie jeden nowy SUV, więc dlaczego mamy 

wyrzucać klasyki na złom. 
minimum 10 lat. I znowu rozwiązanie dla bogaczy i  żerowanie na ludziach których nie stać na wyminę samochodu. Chcecie, żeby wszystkie diesle po 10 latach miały zakaz wjazdu i  20 letnie benzyniaki czyli  wyleciały z obiegu, to teraz się zastanówcie w jaki sposób 

pojawią za powiedzmy 30 lat pojazdy tak zwane historyczne/zabytkowe?
############# Obostrzenia powinny w początkowej fazie dotyczyć tylko ścisłego centrum miasta i stopniowo być rozszerzane na następne dzielnice Powinno to dotyczyć wszystkich szpitali  w mieście Wymagania są nie na miejscu! Zakup auta z 2014 roku lub z normą Euro 6 to ogromny koszt, na którego niewielu może sobie pozwolić! Nie można 

narzucać takich zakupów, zwłaszcza że samochód to często niezbędny element umożliwiający funkcjonowanie wielu rodzicom, którzy muszą szybko 
dojechać do pracy, rozwożąc przy tym dzieci do szkół czy przedszkoli, a później na jakieś zajęcia dodatkowe. 

Jest ok Uiszczenie opłaty nie zmieni poziomu zanieczyszczenia środowiska, więc po co taka hipokryzja? Pobieranie opłat to tylko typowe zagranie na zarobek 

############# Samo centrum nic po zatym Benzynowe euro 3 diesle euro 4 Na 10 lat
############# Strefa powinna obejmować obszar wewnątrz drugiej obwodnicy miasta Krakowa Według mnie warunki poprzedniej sct były rozsądną opcja, chociaż nawet one nie pozwalały na korzystanie z samochodów które już są zakupione i  

użytkowane w Krakowie. A utylizacja takiej i lości aut jest nieekonomiczna i  nie ekologiczna.
Cała idea strefy jest tylko rozwiązaniem które ma wyciągnąć z portfeli  jak najwięcej pieniędzy.

############# Strefa powinna objąć cały obszar Miasta Krakowa. Nie powinno być żadnych wyjątków od SCT. Norma powinna być ostrzejsza, zwłaszcza dla silników diesla. Wjazd dla diesle minimum Euro 4, dla benzyny minimum euro 5. Nie powinno być takiego okresu. Lub powinien być skrócony do 1 roku. Nie powinno być wyjątków nawet za opłatą. Powinny być zwolnione pojazdy autentycznie historyczne o dużej wartości historycznej. Najlepiej stworzyć l istę modeli  aut sprzed roku 1990 aby 
wykluczyć wjazd aut typu fiat uno, seicento - pospolitych aut z lat 90. Wjazd okazjonalny mógłby być z opłatą - np. jednorazowy 20zł.

############# Powinna obejmować granice miasta Nie powinno być takiego rozwiązania. Przepisy powinny obejmować wszystkich w równym zakresie Brak opłat i  zakaz wjazdu Poza samochodami z żółtymi tabl icami nie powinno być wyjątków 
############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i  Euro 2 diesel Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i  kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i  

bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.
Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Dla historycznych i  zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli mieszkańców Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i  zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Wszystkie auta od 2000 roku produkcji  niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Wszystkie auta od 2000 roku produkcji  niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i  kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i  
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i  kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i  tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i  
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Dla historycznych i  zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i  Euro 2 diesel Całkowite i  bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i  zabytkowe bez l imitu dni wjazdu

############# Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Dla historycznych i  zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############# Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Całkowite i  bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Zmniejszyć obszar Obszar za duży Samochód kupiony legalnie zapłacone podatki związane z jego kupnem,powinien jeżdzić do końca jego możliwości technicznej. A co z seniorami?  Wyłączyć ich bezterminowo z SCT. Żadna opłata nie zmieni czystości powietrza. Oczywiście wyłączyć seniorów bezterminowo z SCT . Nie są w stanie ani nie będą w stanie nawet za 5 lat kupić nowego samochodu.Nie wyłączenie ich z 
SCT  to bardzo nie uczciwe i  dyskryminujące.

############# Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!



############# Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Całkowite i  bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i  zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni  z jakichkolwiek obostrzeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i  Euro 2 diesel Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Wszystkie auta od 2000 roku produkcji  niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Wszystkie auta od 2000 roku produkcji  niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i  Euro 2 diesel Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Tak, uwazam ja ograniczyc do 2 obwodnicy Strefe nalezy ogrniczyc do 2 obwodnicy Normy są bardzo restrykcyjne trzeba dopuścić auta równiez 15 letnie Mieszkańcy Krakowa powinni być wyłaczeni z tego Opłaty dla samochodów o dużej emisji  (np bez katalizatórów)
############# Niezbędne minimum to wprowadzenie jakichkolwiek wymogów SCT w ograniczeniu do obwodnicy autostradowej (na niej ruch jest bez SCT) Logika podpowiada SCT wewnątrz trzeciej obwodnicy. Niezbędne minimum to wprowadzenie jakichkolwiek wymogów SCT w ograniczeniu do obwodnicy autostradowej (na niej ruch jest bez SCT) To sensowna propozycja ale czy potem chcecie pozbawić prawa posiadania samochodu mieszkańcom , którzy płacą tu podatki?  Może sprawdźcie jak działa komunikacja poza obwodnicą autostradową na obrzeżach miasta po godzinach szczytu. To sensowna propozycja pod warunkiem ,że mieszkańcy płacący tu podatki będą mogli  wjeżdżać jak dotychczas a po 5 latach po wniesieniu opłaty 

(godzinowej, dziennej, miesięcznej) Chyba ,że wol icie by płacil i  podatki w sąsiednich gminach.
Warto zastanowić się nad sprawnymi pojazdami dostawczymi mającymi sprawne dpf, egr.(to również EURO4)

############# Należy nie wprowadzać Strefy Czystego Transportu wg zaproponowanycz przepisów które są dobre dla bogaczy Strefa jeżeli  zostanie wprowadzona powinna obowiązymać maksymalnie do drugiej obwodnicy Strefa jeżeli  zostanie wprowadzona powinna nie obowiązywać dla mieszkańcow Krakowa może być
############# Maksymalnie do granic drugiej obwodnicy Kazdy mieszkaniec powinien miec mozliwosc dojechania do swojego miejsca zamieszkania, niezaleznie od samochodu. Euro 3 powinno to byc 10 lat - wymiana dobrego jeszcze samochodu jest idiotyzmem Negatywnie. Ewentualnie oplata to maksymalnie 10 zlotych miesiecznie.
############# Tak. Tylko ścisłe centru. Nie uważam tego za dobrą propozycję. Forma pytania jest debilna. Dka diesla euro 5 jest juz wystarczającą normą. A dlaczego tylko dla mieszksńców? Czy ta strefa należy tylko do nich? Aha, jak zapłaci to już nie zanieczyszcza... Albo wszyscy albo nikt.
############# Jeśli  SCT miała by obejmować cały Kraków,postuluję wprowadzić zakaz przelotów samolotów nad Krakowem.Samoloty lecące korytarzem do Balic które startują i  lądują generują olbrzymie zanieczyszczenie powietrza poza wszelkimi normami.
############# Pracuje w krakowie ma najniższej krajowej, w krakowie brakuje stref P&R, a komunikacja jest  dla mnie za droga. Zmusicie mnie do rezygnacji  z pracy W Niemczech sct wprowadzano 20 lat, a to bogaty kraj, u nas chcecie wprowadzić od razu? Wprowadzacie podziały wśród ludzi, są lepsi bo mieszkają w mieście i gorsi  zza jego granicy Czyli  jak zapłacone to już nie truje? Hipokryzja!! Powinniście ogrodzić krakow murem z rogatkami do wjazdu tylko dla mieszkańców .... żeby już nikt wam nie zagroził 
############# Należy znieść strefę Nie jest to dobry pomysł Zniesienie strefy Bardzo słabe rozwiązanie Każdy powinien mieć możliwość wjazdu do Krakowa.
############# ścisłe centrum strefaA chyba że parking będzie  mieścił ki lka tysięcy aut Skandal. Prawo nie działa wstecz, ktoś  zarejestrował nasze pojazdy w tym mieście. Normy tak, ale przy noworejestrowanych  samochodach. Resztę do śmierci technicznej lub zbycia. Euro 3 dla benzyny euro 5 dla diesel Nie zgadzam się. A co będzie jeśl i wszystkie gminy wokół Krakowa, uchwalą  sobie  swoje SCT i  wprowadzą swoje opłaty??? Nie zgadzam się na SCT.
############# Strefa powinna być wyłącznie wewnątrz III obwodnicy Tak, ale pod warunkiem że przy każdej drodze krajowej i  wojewódzkiej powstaną skomunikowane tramwajem parkingi P+R Mieszkańcy Krakowa, zameldowani w Krakowie wyłączeni na co najmniej 10 lat Tak, ale dla diesli  minimum Euro 3 Strefa czystego transportu ma chronić mieszkańców krakowa, w zwiazku z tym musi być skierowana przeciwko samochodom wjeżdżających do Krakowa z 

tabl icami innymi niż KR czy KK. Podkreślę, że w Krakowie praktycznie nie występuje smog komunikacyjny, a wszystko co mamy w powietrzu napływa 
obecnie z miejscowości położonych wokół miasta, i to z tymi miejscowościami musimy walczyć, a nie z własnymi mieszkańcami

############# Granice strefy do modyfikacji - SCT do I obwodnicy a nie całe miasto !!! Benzyniaki od 2005 ; diesle od 2017 - nieograniczony wjazd do SCT , bezterminowo 
############# Strefa powinna obejmować także sąsiadujące miejscowości Dodatkowo pojazdy z dużymi paliwożernymi si lnikami np. sportowe Powinna obowiązywać tak samo dla wszystkich, włącznie z mieszkańcami Krakowa Moze być za dużą opłatą Krakowianie nie powinni być zwolnieni
############# Uważam, że w żadnym przypadku nie powinna być wprowadzona w Krakowie strefa czystego powietrza bo uważam, że nie każdego stać na zmianę samochodu lub na dodatkowe opłaty bo ważniejsze są sprawy np. poprawa bezpieczeństwa na drogach tj. zamontować 

czasomierze na skrzyżowaniach lub światła pulsacyjne zanim się zmieni sygnalizacja świetlna, doświetlenie i  dobre oznakowanie przejść dla pieszych i  dobrze oznakować progi zwalniające oraz poprawienie stanu dróg i  polikwidowanie szykan i  wielu wysepek na drogach aby 
była lepsza przepustowość ruchu zmotoryzowanego i  w powyższej sprawie przede wszystkim mieszkańcy podatnicy powinni decydować, a nie urzędnicy tak jak to zrobi ł obecny prezydent Miasta Krakowa wydał 900 tysięcy złotych na sam system SCT bez jakichkolwiek zgody, a 
chyba trzeba wziąść się za deweloperów bo budują gdzie się da, a wy jako urzędnicy bez problemu wydajecie im zezwolenia na budowę, a przecież Kraków jest w dolinie i  nie ma wtedy przewiewu czystego powietrza o tym chyba nikt nie pomyślał albo nie chce bo ma w tym dwój 
interes. Urzędnicy i  panie Prezydencie Miasta Krakowa zastanówcie się nad swoim postępowaniem oraz sobą i  dopiero zajmujcie stanowiska i  podejmujcie decyzję. Dodaje jeszcze, że przecież są przepisy MSWIA, Ministerstwa Transportu, oraz ministerstwa ochrony 
środowiska tzn. badania techniczne samochodów i odpowiednie normy spalin oraz informuje, że Policja i  ITD oraz inne służby mają analizatory spalin można sprawdzić auta jak jest coś nie tak to zatrzymują dowód rejestracyjny i  z samochodem do mechanika o opinię.

Nie zgadzam się z tym . Wyżej opisałem Normy niejednokrotnie są przekłamane, zakłamane przez producentów nowych samochodów, a wy wieżycie, że jak nowe to jest ok, a to jedno wielkie 
kłamstwo to trzeba poczytać i  sprawdzić zanim cokolwiek się zrobi bo złą decyzją się nie zabłyśnie tylko zostaje smród do końca życia.

Nie zgadzam się w żadnym przypadku Nie zgadzam się z jakiej racji  wam trzeba płacić i  gdzie te pieniądze pójdą na wasze *****oły oraz pol ityków to jest czyste złodziejstwo Nie zgadzam się w żadnym przypadku 

############# Proponuje się ograniczyć SCT do samego centrum miasta , poniższy pkt pokazuje że ustawienie granicy na miasta jest błędem jak wyżej każdy mieszkaniec Krakowa który posiada samochód zarejestrowany przez UMK wydział komunikacji  powinien móc nim jeździć do momentu wykluczenia go przez niedopuszczenie do użytku przez stację diagnostyczną badającą stan techniczny pojazdu. jeżeli miasto chce pobierać myto od przyjezdnych , niech zrobi więcej P&R na obrzeżach i  niech się nie waha, ale niech to dotyczy przyjezdnych bez względu na 
rodzaj Euro jego samochodu  Sposób myślenia zaproponowany w tym punkcie pokazuje na czym tak naprawdę polega SCt w Krakowie , śmiechu warte 

Opisowo ale krótko ,KAŻDY  mieszkaniec miasta , płacący tu podatki , którego nie stać na wymianę samochodu powinien mieć możliwość poruszania się 
we własnym mieście swoim autem!!!!!!!!!!

############# winien być okres około roku do przystosowania się do standardu bardzo niekorzystnie, szukanie pieniędzy za drogo
############# Nie powinno być SCT w Krakowie. Nie powinno być SCT w Krakowie. Nie powinno być SCT w Krakowie. Nie powinno być SCT w Krakowie. Tu nie chodzi o SCT tylko o pieniądze dla miasta. Nie powinno być SCT w Krakowie. Nie powinno być SCT w Krakowie.
############# Strefa nie ma żadnego logicznego podłoża, jestem przeciwny jej wprowadzeniu. Uzasadniam to fałszywą i  sprzeczną z interesami mieszkańców narracją inicjatorów tego pomysłu. Chcą na nas zrzucić obowiązki i  koszty wielkich koncernów, głównie zagranicznych, które są 

odpowiedzialne za znaczący procent zanieczyszczenia środowiska w szczególności powietrza i  wody. Proponuję wprowadzić strefę jedynie pod mieszkaniami urzędników odpowiedzialnych, za ten projekt. 
Wprowadzenie strefy to ograniczenie swobody przemieszczania i  jest w mojej ocenie rażącą formą pogwałcenia praw obywateli  Polski. Nie można 
pozwolić na wprowadzenie takich ograniczeń. Uważam, że to zła propozycja, a moja jest następująca: Nie wprowadzajmy tej pseudo ekologicznej 
antyobywatelskiej strefy.

Propozycję wystosowane przez zarząd miasta są nie do zaakceptowania. Wielu ludzi nie stać na zmianę samochodu na taki, który spełnia 
zaproponowane normy.

Proponuję porzucenie SCT, całkowicie. Takie rozwiązanie to kolejna próba obrabowania i  tak już zrabowanego obywatela. Wprowadzenie tego powinno być uznane jako działanie na szkodę 
obywatela i każdy odpowiedzialny za to urzędnik powinien zostać pociągnięty do odpowiedzialności za działanie na szkodę obywateli  miasta. Szukałbym 
oszczędności w zmniejszeniu i lości niepotrzebnych do niczego urzędników, którzy obciążają budżet miasta, zamiast robić coś pożytecznego.

Uważam, że takie przepisy powinny dotyczyć urzędników i nikogo więcej, jako forma wytestowania swojego własnego tworu.

############# Strefa powinna objąć pierwszą obwodnicę Krakowa (do 2034 roku), a od 2035 drugą obwodnicę. Wszystkie urzędy powiatowe i  wojewódzkie, wszystkie szpitale i  przychodnie specjalistyczne oraz wszystkie centra handlowe. Norma Euro nie ma nic do rzeczy - należy doposażyć policję lub ITD z naszego obszaru w mobilne zestawy do badania spalin i  na światłach obserwować 
kto dymi. Samochody mają badania, ale spaliny są niesprawdzane i  można mieć auto z euro 6 i  będzie dymić...

Myślę, że właściwym okresem jest 15 lat, z uwagi na to, że jest to przeciętny wiek auta w Polsce. Jako skok na kasę. No bo czyściej z tego nie będzie, jeśl i  stawka będzie niska), a jeśl i będzie wysoka to robimy de facto zakaz wyjazdu dla ludzi spod miasta (w 
tym np. dla pracowników... wiele firm się zacznie zwijać stąd).

Myślę, że pojazdy osób z niepełnosprawnością powinny być wyłączone z zakazu wjazdy do SCT. W ten sposób damy pracę na busach osobom 
niepełnosprawnym

############# Strefa czystego transportu powinna obejmować tylko ścisłe centrum Krakowa. W Krakowie jest wiele ważnych miejsc dla różnych grup społecznych i  wiekowych a także o różnym poziomie finansowym dlatego nie powinno się dzielić 
społeczeństwa a także uderzać w wolność i swobodę poruszania się obywateli.

Jeśli  pojazd przechodzi badanie techniczne powinien mieć możliwość wjazdu do miasta. Ponieważ ogromne silniki  w nowych autach wcale się są bardzo 
ekologiczne a segregacja aut na podstawie wieku jest tylko selekcja na biednych i  bogatych ponieważ Mercedes v8 z np 2021 o pojemności 6.3 l itra i  
spalaniu 20l benzyny na 100km będzie mógł wjechać a mały samochód z silnikiem 1.0 z np 2000r i  spalaniu 6l na 100 km nie będzie mógł wjechać bo nie 
spełnia norm euro4. Tylko problem w tym że te normy zostały wprowadzone po jego produkcji i  mimo tego że może je spełniać to nie ma wbitych ich w 
homologację. 

Nie powinno być żadnej stefy i  podziału na mieszkańców Krakowa i  osób nie mieszkających w Krakowie. Ponieważ ludzie dojeżdżają do pracy Skok na kasę prywatnych ludzi i  próbą wymuszenia pieniędzy od obywateli. Łatanie dziury w budżecie. Nie wszystkich stać na nowe samochody a jakoś muszą 
dojechać do pracy i  z czegoś żyć 

Zamiast ograniczać wjazd samochodów lepiej byłoby zwiększyć ilość sadzonych drzew i nie budować budynków które zmniejszają i  zaburzają wymianę 
powietrza (przepływ wiatru)
Bo dziwnym trafem latem gdy stosunkowo jest więcej wiatru jakoś powietrza jest lepsza a przecież auta też wtedy jeżdżą

############# Brak uwag Uważam, że wprowadzenie po 1.07.2030 zakazu wjazdu samochodów z silnikiem diesla z norma Euro 6 jest zbyt restrykcyjne. W praktyce już norma Euro 
6 wyłącza z ruchu tzw. kopciuchy na kołach. 

Wyłączenie to powinno dotyczyć również drugiego etapu ograniczeń dla diesli  - czyli  5 lat później wprowadzenie normy Euro 6dt dla mieszkańców KRK. Pozytywnie z wyłączeniem opcji  miesięcznej opłaty. Wjazd dla samochodów niespełniających norm powinien mieć charakter incydentalny. Brak uwag. 

############# Na wstępie proszę przyjąć ogólną uwagę z mojej strony. Tę ankietę każdy może wypełnić każdy, dowolną i lość razy. Jaki więc ona będzie miała wpływ na kształt SCT? Środowiska pro samochodowe aktywnie działają w internecie i  zrobią wszystko żeby SCT nie weszła. Dlaczego nie 
zdecydowano się na imienne ankiety jak chociażby przy konsultacjach dot. nowego parkingu piętrowego lub na logowanie profi lem zaufanym?
-------------------------------------
Strefa mogłaby być nieco mniejsza, tzn obejmować obszar wewnątrz dróg A4, S7 i  północnej obwodnicy. Natomiast na pewno powinna obowiązywać we wszystkich dzielnicach gęsto zaludnionych, a nie tylko wokół rynku jak niektórzy postulują.

To dobra propozycja i  co więcej parkingów P+R powinno być więcej. O i le SCT od zawsze oceniam pozytywnie to nagłą zmianę wymagań dot. diesli oceniam negatywnie. Znam osoby które zmieniły samochód np na rocznik 
2012, żeby być przygotowanym na SCT. A teraz nagle dowiadują się że musi być 2014. To nie jest uczciwe podejście do sprawy. Należy pozostawić 
pierwotne wymagania.

Złe rozwiązanie, ale z zastrzeżeniem ze pozostawione będzie pierwotne założenie rocznika 2010 dla diesli. Dlaczego jakiś stary EURO3 ma mieć pozwolenie na wjazd, niezależnie do kogo należy? Zostawmy 2010 i  eliminujmy najstarsze pojazdy. 2010 to nie jest rygorystyczne 
wymaganie. Pytanie kto to jest mieszkaniec, bo zaraz zacznie się masowe fikcyjne przemeldowywanie do znajomych do Krakowa.

Rozwiązanie dyskusyjne, ale ze względu na bardzo krótki czas do potencjalnego wprowadzenia strefy mogłoby zostać. Pojazdy historyczne to często fikcja. Spotyka się zwykłe samochody z lat 90 zarejestrowane na żółte tablice. Nie ma to nic wspólnego z pojazdem 
zabytkowym.

############# Ograniczyć do ścisłego centrum Krakowa Dyskryminujecie osoby uboższe których nie stać na zakup nowego samochodu. Bardzo duża część mieszkańców miejscowości ościennych przyjeżdża 
codziennie do pracy na terenie Krakowa. 

Do tej zasady co najmniej powinny być uwzględnione miasta przylegające do Krakowa Bandyterka i  wykluczanie ze społeczeństwa ludzi uboższych. Do tej zasady co najmniej powinny być uwzględnione miasta przylegające do Krakowa

############# To bardzo zły pomysł Starsze samochody palą mniej na 100 kg.l . niż nowe i  gdzie tu jest ekologia skoro samochód z silnikiem euro 6 spala ok 13 l . A samochód z silnikiem. 
Eur.4 spala 10 l i  gdzie tu logika.

Rocznej i  tak powinno być Rolnicy na giełdę lub inny rejon handlu 

############# Druga obwodnica Krakowa. Ten obszar nie jest dobrą propozycją. Norma spalania dla benzyny jest ustalona poprawnie. Dla diesla powinna być euro 4, ponadto jest wiele aut, od roku 2030 powinien być wjazd dla 
samochodów z euro 5, ewentualnie z euro 6 W, bez kryterium rocznika. 

Ok Źle, jeżeli zapłacę, to mogę nadal zatruwać? Co tu jest nie tak….. Ludzie, którzy swoje miejsce pracy mają w strefie powinni być wyłączeni. 

############# Szanowni Państwo , czy ktokolwiek z lobbystów zadal sobie pytanie jakie konsekwencje przyniosa restrykcje związane z SCT dla mieszkańców miasta ? Sądzicie że oscienne miejscowości beda bezkarnie tolerowac szykany wobec swoich mieszkańców ? Rodzi sie pytanie KIEDY!!!!  
 wprowadzą w ramach retorsji  rogatki na których będa pobierane opłaty od krakusów za wjazd do ICH miejscowości? wycieczka do lasu  czy w góry z opłatami jak na bramkach autostrady ?  Niezły pomysł dla ratowania budżetu ościennych miejscowości ! Sen WARIATA !!!

############# Tylko ścisłe centrum, czyli  Rynek otoczony plantami. Cały Kraków powinien być dostępny komunikacyjnie, jedyną strefą która powinna być objęta SCT jest Rynek Główny otoczony Plantami. Nie rok produkcji  ani standard emisji  powinny stanowić o dopuszczeniu danego pojazdu do ruchu w STC i  w ogóle a jedynie stan techniczny pojazdu. Mieszkańcy Krakowa nie powinni  zostać objęci SCT w ogóle. To jest kolejna zbędna opłata dla kierowców.
############# Za duża, zmniejszyć do maks 2obwodnicy. Zamknięcie tylko centralnej części miasta sprawi, że nie będzie potrzeby robienia takich bezsensownych wyłączeń. Za wysokie i  to bardzo. Moja propozycja (minimalna norma dla której wjazd możliwy bez ograniczeń)

Silnik benzynowy - EURO1 
Silnik Diesla - EURO4
LPG, CNG, hybryda, wodór, elektryczny - bez ograniczeń

Dożywotnie zwolnienie z zakazu wszystkich nabytych przed wejściem sct aut sprawi, że nie będzie takiej potrzeby. Dożywotnie zwolnienie z zakazu wszystkich nabytych przed wejściem sct aut sprawi, że nie będzie takiej potrzeby, dopuszczalny płatny wjazd przez okres 
przejściowy dla osobników, którzy nabyli  niezgodny pojazd po wejściu sct.

- auta nabyte przed wejściem SCT - dożywotnie zwolnienie z ograniczeń ruchu
- pojazdy zabytkowe / historyczne - dożywotnie zwolnienie z ograniczeń ruchu
- pojazdy specjalne - dożywotnie zwolnienie z ograniczeń ruchu
- służby miejskie - dożywotnie zwolnienie z ograniczeń ruchu

############# Planty krakowskie co najwyżej Dojazd do innych szpitali  w centrum miasta oraz instytucji , kin muzeów itp. Pojazdy posiadające aktualne badania techniczne dopuszczające do ruchu nie powinno ich dotyczyć Wyłączenie dla mieszkańców bezterminowe Kolejny Podatek od płaconych już podatkow Pojazdy zabytkowe powinny być zwolnione z ograniczeń, bez względu na to kto jest kierowcą
############# Strefa tylko Rynek Główny oraz Kazimierz Żadnych wyłączeń!! wszyscy traktowano jednakowo!!!  ŻADNYCH zwolnień z opłat !! wszyscy maja być traktowani jednakowo!!. Co to że ja ze wsi to już gorszy sort?
############# Tak, należy go ograniczyć do maksymalnie obszaru wewnątrz 2 obwodnicy, szczególnie, ze jedyne przekroczenia norm emisji  NOx występują w ciągu alei Trzech Wieszczów i nie są notowane na żadnym innym obszarze miasta. Należy ograniczyć wielkość strefy zgodnie z tym, co zostało napisane w odpowiedzi na pytanie 1 oraz bezterminowo wyłączyć z zakazów pojazdy 

zarejestrowane przed dniem wprowadzenia SCT, wówczas nie trzeba będzie komplikować przepisów dodatkowymi terenami wyłączonymi z zakazu.
Są zdecydowanie za restrykcyjne. ZTP wielokrotnie powołuje się na przykład Niemiec, jako kraju gdzie strefy odniosły sukces. Niemcy nie obejmowali 
strefami całych miast oraz wprowadzil i ograniczenia dla pojazdów nie spełniających norm poniżej EURO1 dla silników benzynowych oraz EURO4 dla 
si lników diesla (lub nawet EURO3 jeśli  ma fi ltr cząstek stałych). Pojazdy zasilane LPG oraz hybrydy są w Niemczech wyłączone z pod jakichkolwiek 
ograniczeń. Moja propozycja to wspomniane przeze mnie powyżej normy niemieckie, szczególnie że są skuteczne i  wystarczające.

Wszystkie pojazdy zarejestrowane przed dniem wprowadzenia strefy muszą być bezterminowo zwolnione z jakichkolwiek ograniczeń wjazdu do ich śmierci technicznej lub sprzedaży. Wszystkie pojazdy zarejestrowane przed dniem wprowadzenia strefy muszą być bezterminowo zwolnione z jakichkolwiek ograniczeń wjazdu do ich śmierci 
technicznej lub sprzedaży. Dla pojazdów nabytych po dacie wprowadzenia SCT opłaty są dopuszczalne, ale w najniższym przewidzianym w ustawie wymiarze.

Wykluczenie z zakazu wjazdu wszystkich pojazdów nabytych przed wejściem strefy oraz ograniczenie jej rozmiarów do 2 obwodnicy sprawi, że żadne 
dodatkowe wyłączenia i  wyjątki nie będą potrzebne.
Dodatkowo dla pojazdów nabytych po wprowadzeniu sct, spełniających poniższe wymogi, powinno to wyglądać następująco:
- pojazd zabytkowy/historyczny - brak ograniczeń (kto wymyśli ł te 50 dni? Przecież to jakiś absurd jest)
- pojazd specjalny - brak ograniczeń
- służby komunalne - bez ograniczeń
- służby mundurowe - bez ograniczeń

############# Tylko plyta Rynku nie dalej. Norma Euro 3 dla dyzla Za 5 lat mnie nie stać będzie na nowe auto , sztrefa może być tylko na rynku i   nie dalej. Cała ta sztrefa to tylko po to żeby sięgnąć po pieniądze obywatela nic wspólnego z ekologią. 
############# Wyłącznie dookoła rynku głównego. Centra handlowe i  miejsca pracy. W innych krajach rezygnują z tej strefy, przykład Niemcy.

Jak już ma wejść powinna być taka jak w Warszawie EURO 3 dla benzyny. 
Traktujmy wszystkich rowno. Zły pomysł, jeżeli  się opłaci wjazd tonae samochód emituje mniej spalin?

A co z samolotami? 
############# To jest skok na pieniądze a nie dbanie o środowisko, najpierw należy zbudować/rozbudować miejsca gdzie można zostawić samochody w celu przesiadki na 

MPK itp. Ale jakzawsze wszystko zaczynane jest od ***y strony. Najpierw kasa a później się zobaczy..
############# Strefa tylko w rejonie centrum Dobra opcja jest 

Zrobienie strefy tylko w rejonie centrum
Jak w Niemczech euro 4 lub 5 i  gorsza dla diesel Mieszkańcy powinni być całkowicie wyłączeni że stosowania się do strefy Bezpłatne przepustki w celu dojazdu do pracy Jw

############# Proponuję centrum miasta ograniczone Aleja Trzech wieszczów Urzędy skarbowe, galerie handlowe, sanktuaria, Zakrzówek, Objęcie strefa Diesli do 2005 roku i  Benzyn do 2000 Mieszkańcy Krakowa i  aglomeracji  krakowskiej (gminy ościenne) Źle, albo zależy nam na ograniczeniu emisji  w ścisłym centrum albo na pieniądzach Ze względu na wiele spraw które załatwiają mieszkańcy aglomeracji, wyłączenie powinno dotyczyć mieszkańców Krakowa i  gmin ościennych 
############# Nie wprowadzać ! Nie można zakazywać ludziom poruszania sie samochodami Nie wprowadzać zakazów To za mało ludzie od 60 roku powinni być zwolnieni  zawsze Nie dlaczego jak masz pieniądze to możesz jeździć Zamknąć wjazdy w obrębie Plant Rynku Osoby od 60 roku życia zwolnione jak maja teraz samochód
############# Nie ma potrzeby wprowadzać czegoś co bije po kieszeni mieszkańców. Chyba że strefą będzie ścisłe centrum. pomysł szalonych zielonych ciekawe czy zwolennicy przestrzegają ścisłe tych zaleceń. Jeżeli  pseudo zieloni to wprowadza. To strefą powinno być ścisłe centrum. Chory pomysł uderzający w mieszkancow Odpowiedź j/w Znowu po kieszeni  spoleczenstwa I czemu ma to służyć jak nie wyciągania kasy. A gdzie tereny zielone w mieście wszędzie ogromne zagęszczenie betonozy gdzie ci rycerze walczący z 

zanieczyszczeniem rozumiem uderzyć po kieszeni mieszkańców do tego są zdolni
############# Może dać chociaż możliwość dojazdu do wszystkich stref P+R. Chyba wszystkie strefy Park and Ride powinny byc uwzglednione inaczej ich sens istnienia znika. 
############# Proponuje objąć tylko ulicę wokół urzędu miasta Cały Kraków, po za urzędem miasta EURO 5 dla BP jest wystarczająca 10 lat Za co niby mają płacić? Polska dla bogatych?
############# Strefa Maksymalnie do 1 obwodnicy. Nie jest to dobra propozycja ponieważ strefa nie powinna wychodzić poza obszar pierwszej obwodnicy Zaproponowane standardy są skandalicznie wysokie, samochód dopuszczony do ruchu przeglądem technicznym może poruszać się wszędzie. 

Ograniczanie normą euro nie ma sensu ponieważ rocznikowo starsze samochody już spełniają wyższe normy EURO. 
Jest to dzielenie ludzi na gorszych i  lepszych, kolejny skandal. Nikt nie wspomina o ludziach wynajmujących mieszkanie bez meldunku w Krakowie. To jest tylko potwierdzenie że nie chodzi o ekologię tylko pieniądze, zapłata ma się równać wjechaniem samochodu nie spełniającego warunków strefy, jest to 

hipokryzja i  dlatego strefa nie ma sensu.
Kolejna segregacja społeczna na uprawnionych i  nie uprawnionych - do skasowania.

############# Należy ją ograniczyć do 1 obwodnicy (obręb starego miasta i  plant), jeśl i  w ogóle musi istnieć. W obrębie starego miasta, czyli pierwszej obwodnicy Krakowa gdzie (jeśl i  to konieczne) mogłaby powstać SCT powinno się umożliwić parkowanie 
wszystkim samochodom osób z niepełnosprawnościami.

Bardzo wygórowane wymogi niepodyktowane odgórnie przepisami unijnymi, które chcecie przyjąć sami z siebie. Wykluczanie normy Euro 6 w przypadku 
diesla to totalnie niepoważny pomysł. Najpierw należałoby zaktualizować przepisy krajowe dotyczące samochodów, które spełniają wyższe normy emisji  
niż ta w dowodzie rejestracyjnym, natomiast niemożliwym jest zaktualizowanie tej normy przez rok produkcji  samochodu. 

W przypadku wprowadzenia SCT w obrębie 1 obwodnicy (jeśl i  w ogóle) tak długi okres nie jest konieczny. Ta propozycja ukazuje, że w samym SCT nie chodzi o czyste powietrze a o pieniądze. Bardzo zły pomysł zarówno wizerunkowo jak i  ideologicznie. Bo sensu w 
SCT nie należy się doszukiwać w ogóle co pokazuje marny skutek w poprawie jakości lokalnego powietrza na przykładzie innych miast na świecie.

Uważam, że SCT (jeśli  w ogóle) powinna obejmować tylko obszar 1 obwodnicy Krakowa (planty). Ograniczanie możliwości wjazdu na tak duży teren 
miasta jest odbieraniem wolności i  swobód obywatelskich tylko ze względu na status majątkowy i  przez to fakt posiadania samochodu niespełniającego 
absurdalnych wymogów. 

############# Uważam, że strefa godzi w biedniejszych mieszkańców, których nie stać na regularne kupowanie nowych samochodów, które w dużej mierze wcale nie spalają mniej i  nie są bardziej ekologiczne. Przyczynia się to do większego konsumpcjonizmu i  niepotrzebnej nadprodukcji 
kolejnych samochodów. Krakowska komunikacja miejska nie jest gotowa na to, aby przyjąć kolejną falę mieszkańców, którzy mieliby dojeżdżać do centrum. Wielu z tych mieszkańców obsługuje nas i  świadczy usługi sprzątające, w transporcie, dostarczają produkty itd.. Ich 
praca jest niezbędna, aby reszta mogła dobrze funkcjonować, a ich zarobki nie są już tak wysokie, by móc sobie na to wszystko pozwolić. W dużej mierze skończyłoby się na tym, że bogaci Krakowianie jeździl iby tylko po Krakowie, a reszta kotłowałaby się w autobusach i  
tramwajach. Jest to kolejne pogłębienie i naznaczenie klasowości. 

 Uważam, że strefa czystego transportu mogłaby się jedynie przydać w ścisłym centrum od ronda mogilskiego, przez Aleje, Grzegórzki i  na Kazimierzu.  

A co z przewożeniem osób chorych i  niepełnosprawnych przez samochód kogoś z rodziny? 

############# granice strefy powinny przebiegać wzdłuż granic działek na który stoją budynki Urzędu Miasta Krakowa oraz budynki użytkowane przez Radę Miasta Krakowa w SCT tylko i  wyłącznie pojazdy elektryczne niebędące własnością Miasta Krakowa (ani niebędące leasignowane przez Miasto Kraków) Wyłączenie nie powinno dotyczyć urzędników i osób zatrudnionych przez jednostki administracyjne Miasta Krakowa Należy zatrudnić celnika, wybudować komory celne i  zbierać opłaty gotówką w bilonie Pojazdy zabytkowe powinny mieć nieograniczone prawo poruszania się po całej SCT
############# SCT powinna obejmować wyłącznie Stare Miasto Obszar ten powinien być ow wiele większy i  obejmować przede wszystkim główne trasy przejazdowe przez miasto. Poza tym każdy mieszkaniec powinien 

móc poruszać sie po całym Krakowie takim autem jakie obecnie posiada. Co najwyżej nowo zakupione auto powinno spełaniać normy SCT, co mogłoby być 
weryfikowane przy rejestracji auta.

Normy te są zbyt wysokie. Mieszkańcy powinni poruszać się takimi autami jakie posiadają, chyba że miasto będzie w całości finansować zakup nowych 
aut spełniających normy i  w ten sposób odbędzie się wymiana aut.

Mieszkańcy powinni  poruszać się takimi autami jakie posiadają, chyba że miasto będzie w całości finansować zakup nowych aut spełniających normy i w ten sposób odbędzie się wymiana aut. Co najwyżej nowo zakupione auto powinno spełaniać normy SCT, co mogłoby być 
weryfikowane przy rejestracji auta.

Fantastyczny pomysł ratowania budżetu miasta... Ciekawe jak będzie rozliczane i  na co faktycznie będą przeznaczane te pieniądze i  jak zapewni to czystsze 
powietrze w mieście. Tak czy inaczej jakieś wyjątki powinny być dopuszczane, np. stały darmowy wjazd dla wszystkich na maksymalnie 24h.

Mieszkańcy powinni  poruszać się takimi autami jakie posiadają, chyba że miasto będzie w całości finansować zakup nowych aut spełniających normy i 
w ten sposób odbędzie się wymiana aut. 

############# Uważam, że jeśli  konieczne jest wprowadzenie SCT to powinna ona obowiązywać od centrum do granicy II obwodnicy-Dietla-Grzegórzeckiej JW. Średni wiek auta w Polsce to ok. 16 lat. Biorąc pod uwagę to, że to średnia to wymagania powinny zostać złagodzone min. do pojazdów 
wyprodukowanych przed 2000r.

Powinno zostać zwiększone do 10lat. Osoby których nie stać na nowszy samochód miały by płacić dodatkowy podatek? Podatek od ubóstwa?Stanowczo

############# Moim zdaniem jedna strefa dla całego miasta nie jest dobrym rozwiązaniem. W miastach takich jak np. Londyn, Paryż, Berlin itp. wyznaczono co najmniej dwie kategorie stref. Jedna z nich to strefa najmocniej zanieczyszczona i  tam wprowadzono najostrzejsze wymagania. 
Dlatego też sądzę, że ścisłe centrum Krakowa i  najbardziej zanieczyszczone spalinami arterie komunikacyjne powinny być objęte docelowo Euro 6d dla diesla i  Euro 4 dla benzynowych pojazdów. Poza tymi obszarami wymagania mogą być łagodniejsze. Co do granic stref nie 
mam uwag, sądzę jedynie, że ścisłe centrum Krakowa powinno być objęte od 2030 roku Euro 6d dla diesla i  Euro 4 dla poj. benzynowych. Poza ścisłym centrum wymagania mogą być łagodniejsze.

Dojazd do Park & Ride Mały Płaszów Większość miast europejskich stosuje dzisiaj wymagania emisji  spalin na poziomie Euro 4/5 dla diesla i  Euro 4 dla poj. benzynowych. Przykładowo 
Berlin wprowadził wymaganie Euro 6 dla diesla dla ki lku najbardziej rychliwych ulic, a nie dla całego miasta. Wiele lat doświadczeń wykazało, że już 
wprowadzenie Euro 5 dla diesla spowodowało znaczny spadek emisji  NOx i  PM2,5 i  wprowadzanie surowszych wymagań ma sens tylko dla obszarów na 
których jest bardzo intensywny ruch lub dla dużyj pojazdów dieslowych np. pojazdy dostawcze, ciężarówki, busy itp. 

Sądzę więc, że dla diesla powinien obowiązywać Euro 5 (pojazdy produkowane od 1 1 2011 r.), a dla poj. benzynowych bez zmian, czyli  Euro 4.  Dopiero 
po upływie np. 2-3 lat i  dokonaniu pomiarów zanieczyszczenia mogłaby zostać podjęta decyzja o zaostrzeniu wymagań dla diesla do Euro 6, ale dla 
wybranych stref, czy ulic - czyli  tam, gdzie zanieczyszczenie będzie wciąż wyższe niż w innych rejonach. 

Jeden z najbardziej skomplikowanych system stref posiada np. Londyn - jest tam strefa "niskiej emisji" i  "ultra niskiej emisji". Proponowane w chwale 
wymagani oznaczałyby wprowadzenie w całym Krakowie tak naprawdę obszaru "ultra niskiej emisji". Sądzę, że to zbyt restrykcyjne podejście. 

Podsumowując: sądzę, że dla na początku dla całego Krakowa można wprowadzić Euro 5 dla diesla oraz Euro 4 dla poj. benzynowych, a po kilku latach 
wydzielić w Krakowie strefę ultra niskiej emisji  i  dla tej strefy ponieść wymagania dla diesla do Euro 6 / 6d.

Uważam, że jest to dobra propozycja. Rozumiem tylko, że mieszkaniec Krakowa będzie musiał wyrobić "nalepkę" aby móc się tym pojazdem poruszać po Krakowie? Sądzę, że należy zrezygnować z "nalepki" - przynajmniej dla pojazdów zarejestrowanych w Krakowie. Brak uwag. Brak uwag

############# Dopuścić do wjazdu starsze małe samochody np. spełniające euro 2 o masie całkowitej do 1 tony i  pojemności si lnika do 1.2 l itra. 
############# Granicą strefy powinna być pierwsza obwodnica Zaproponowane normy są zbyt wysokie. Benzyna EURO 1 oraz diesel EURO 4 to wystarczające normy gdyz auta spełniające EURO 1 są wyposażone w 

katalizator czyli najważniejszy element odpowiadający za czystość spalin a diesle z EURO 4 posiadają fi ltry DPF. Te dwie wyżej wymienione normy 
stanowią swego rodzaju kamienie milowe dla norm czystości spalin i  to według nich powinniśmy klasyfikować samochody mogące wjeżdżać do strefy

Auta zabytkowe czyli  zarejestrowane na żółte tablice oraz te posiadające opinie rzeczoznawcy ale nie mające żółtych tablic powinny być całkowicie 
zwolnione a nie jedynie przez 50 dni w roku

############# Należy zmniejszyć strefę i  ograniczyć do ścisłego centrum, do pierwszej obwodnicy Krakowa Obszar strefy jest za duży, poza tym nie zostały ujęte jednoznacznie wszystkie szpitale i  inne przychodnie specjalistyczne, do których dojazd powinien być 
zapewniony niezależnie od normy emisji.

1. Normy, które mają zostać wprowadzone są zbyt wysokie.
2. Różnica pomiędzy euro 4, a euro 6 nie jest na tyle duża w emisjach, żeby zakazywać wjazdu samochodom diesla z euro 4

Uważam, że kształt strefy powinien zostać zmieniony, tak aby ograniczyć jej zasięg, próba "kupienia" mieszkańców poprzez odroczenie wejścia o 5 lat to świństwo. Znaczna część ludzi pracujacych w Krakowie mieszka w gminach ościennych przez co ludzie pracujący w Krakowie 
będą musieli  kupić nowe auto lub płacić za wjazd do miasta 

Pobieranie pieniędzy za wjazd do miasta to haracz, te pieniądze i tak nie pójdą na wyłapanie tlenków azotu i  siarki oraz CO2 z atmosfery Uważam, że l ista powinna zostać rozszerzona o osoby niepełnosprawne oraz emerytów, których nie stać na zakup nowych samochodów, a są pojazdami 
przystosowanymi do jazdy przez te osoby. Tak naprawdę każda grupa społeczna jest specyficzna i  można znaleźć argumenty za umożliwieniem jej wjazdu 
do SCT.  

############# zdecydowanie  należy zmodyfikować  do granicy   Rynku Głównego czy Radni Krakowscy  przesiądą się  na rowery Jasne  że  tak.... jak wyjeżdżają  poza  granice  Krakowa  też  powinni  zapłacić , po co maja   truć powietrze  za  darmo  na  wsi  ? tak samo  oceniam  jak  tego  co  wpadł  na  pomysł  SCT,  na księżyc  z  nim. Utrudniacie  tylko  i wyłącznie  życie  mieszkańcom a faktycznie  tylko  o zbieranie  
 kasy  chodzi,  komunikacja  do  ***y, transport  do ***y, non stop  remonty  i   korki. 

żadnych  zwolnień,  im  szybciej  mieszkańcy  odczują  na własnej skórze opłaty  i  komplikacje  tym  szybciej  wypieprzą  tych  radnych  ze  stołków!!!!!!!!!

############# To jest ok
############# 1 ograniczyć wielkość strefy   

2  rozsądnie podejść do oplat   nie każdego    będzie stać    żeby oplacac  takie wysokie  składki
3 

Strefa   nie powinna obejmować całego miasta a jedynie jak   już coś   to tylko ścisły rynek   i  tam mogą być wymogi wyższe    np benzyna euro 5 A diesel   
euro6

Maksymalnie powinny być wymagane  benzyna euro 4 i  diesel  euro5 Mieszkańcy powini  być zwolnieni z wymogów strefy Proponowane kwoty są zawysokie    jeśli  ktoś pracuje na terenie Krakowa ni ma innej możliwość dostania się do pracy    to proponowana   kwota  może 
przekroczyć     wartość   pojazdu  kwota powiną  być   maksymalne   100-150zł na rok 

############# propozycja jest skandaliczna, wyklucza ludzi mniej zamożnych z życia publicznego. Proponuję ograniczyć strefę do ścisłego centrum (rynek)... propozycja jest skandaliczna, wyklucza ludzi mniej zamożnych z życia publicznego. Proponuję ograniczyć strefę do ścisłego centrum (rynek)... propozycja jest skandaliczna, wyklucza ludzi mniej zamożnych z życia publicznego. Dostępność powinna być rozszerzona. propozycja jest skandaliczna, wyklucza ludzi mniej zamożnych z życia publicznego. propozycja jest skandaliczna, wyklucza ludzi mniej zamożnych z życia publicznego. propozycja jest skandaliczna, wyklucza ludzi mniej zamożnych z życia publicznego. 
############# Ok Ok Ok Złe rozwiązanie,było wystarczająco czasu żeby się przygotować Dobre rozwiązanie
############# Brałem udział już we wcześniejszej wersji konsultacji , i  uważam, że bardzo dobrze oceniam, że szpitale w Prokocimiu i  firmy na Rybitwach mają dojazd do obwodnicy poza SCT Tak, to jest bardzo dobry kompromis. Bardziej niż normą Euro czy nominalnym rokiem produkcji , kierowałbym się również systemami bezpieczeństwa, jakie dany pojazd posiada - wykrywanie 

pieszych, zmiany pasa ruchu, czy też możliwość wyposażenia w rejestrator jazdy.
To jest sprawiedliwe wyjście, chociaż osobiście uważam, że tak długie vacatio legis obniży skuteczność strefy. Tak, to sprawiedliwe rozwiązanie, ponieważ czasami są sytuacje życiowe, których nie da się przewidzieć. Wyjątek dla pojazdów zabytkowych może być nadużywany. Co do pojazdów służb, firm, zakładów użyteczności - nie wnoszę uwag. Taksówki i  tak są 

zazwyczaj nowe i  bezpieczne. 
############# Odniosę się do samochodów z si lnikiem Diesla. Biorąc pod uwagę i lość samochodów jeżdżących po naszych drogach i  bedących wyposażonych w te 

si lniki  - samochody spełniające normę EURO 5 produkowane do 2015 roku również powinny być dopuszczone do wjeżdżania do STC. NIejeden pojazd z 
działającym fi ltrem DPF generuje mniej zanieczyszczeń niż nowszy pojazd, w którym właściciel taki fi lt usunął. To powinno być przedmiotem wnikliwej 
weryfikacji . Dzięki temu ograniczyć by można rzeczywisty a nie fikcyjny odsetek samochdów generujących zanieczyszczenia.

Wzięte zostały tutaj jedynie pojazdy będące własnością mieszkańców Krakowa, ale to nie oni (lecz mieszkańcy miejscowości sąsiadujących) codziennie dojeżdżają do pracy w Krakowie. Utworzenie STC w tym momencie jest działaniem zbyt wczesnym. Absolutne minimum, jakie 
powinno być wdrożone (w przypadku wprowadzenie STC w zakładanym terminie) to włączenie pracujących w Krakowie mieszkańców podkrakowskich miejscowości w poczet 5 letniego wyłączenia spod wymogów STC.

To rozwiązanie jest kuriozalne. 
Czy należy rozumieć, że uiszczenie daniny sprawi, iż samochód stanie się ekologiczny i  nagle zacznie spełniać wymogi norm EURO x ? 
Niezależnie od tego jaką nazwę nada się takiemu rozwiązaniu - jest ono jednoznacznie postrzegane jako próba "wyciągnięcia" kolejnych pieniędzy od obywateli  
tudzież zniechęcenia ich do przyjazdu samochodem do miejsca pracy. 

############# Nie zgadzam się. Uważam ze każdym samochodem powinna być możliwość wjechania do miasta👍👍👍 Nie zgadzam sie Co najmniej 25 lat Oceniam zle Uważam ze każdy oowinien swoim samochodem wjechać do miasta
############# Uważam, że obecna propozycja granic SCT jest nieadekwatna dla mieszkańców przyległych gmin, takich jak Wieliczka, Kryspinów czy inne obszary aglomeracji  krakowskiej (Rodzina zamieszkująca ościenne gminy nie będzie miała możliwości bezpłatnego wjazdu do SCT). 

Granice Strefy powinny uwzględniać potrzeby osób dojeżdżających do pracy, szkół czy placówek medycznych w Krakowie. Proponuję, aby obszar SCT obejmował jedynie ścisłe centrum miasta (np. Stare Miasto), pozostawiając większe arterie oraz obszary dojazdowe poza jej 
granicami.

Oprócz wymienionych w propozycji  miejsc, takich jak szpitale w Prokocimiu czy Park and Ride na Górce Narodowej, uważam, że należy umożliwić 
swobodny dojazd do następujących lokalizacji:

Szpitale i  placówki medyczne na terenie Krakowa (np. Szpital Uniwersytecki czy Szpital Rydygiera),
Główne dworce i  węzły komunikacyjne (np. Dworzec Główny i  terminal autobusowy),
Obszary przemysłowe i  handlowe, gdzie wiele osób spoza Krakowa pracuje lub dokonuje zakupów.

Obecne wymagania, aby pojazdy spełniały normy Euro 4, są zbyt rygorystyczne dla wielu właścicieli starszych aut, zwłaszcza w kontekście samochodów 
benzynowych spełniających Euro 3, jak mój własny pojazd z 2002 roku. Uważam, że powinna zostać wprowadzona bardziej łagodna granica, np. Euro 3 
dla benzyny, z możliwością stopniowego jej podnoszenia w przyszłości. Argumentuję to faktem, że starsze pojazdy benzynowe mają relatywnie niższe 
emisje tlenków azotu w porównaniu do diesli z tego samego okresu.

Okres pięciu lat wyłączenia dla mieszkańców Krakowa jest niewystarczający, ponieważ wymiana pojazdu na nowy wiąże się z wysokimi kosztami, zwłaszcza dla osób starszych, emerytów czy osób z niepełnosprawnościami. Proponuję, aby okres wyłączenia wynosił co najmniej 
10 lat, a jednocześnie objął także mieszkańców gmin ościennych, którzy codziennie dojeżdżają do pracy w Krakowie.

Pomysł wprowadzenia opłat za wjazd do SCT dla pojazdów niespełniających norm uważam za niesprawiedliwy. Osoby z gmin przyległych, takie jak Wieliczka, 
Kryspinów czy Skawina, często nie mają alternatywy w postaci sprawnej komunikacji  publicznej, a takie opłaty tylko pogłębiają nierówności. Zamiast tego, 
powinno się rozwijać infrastrukturę komunikacji  miejskiej i  wprowadzić system ulg dla mieszkańców tych gmin.

Propozycja nowych zasad SCT w Krakowie, choć uwzględnia l iczne wyjątki, jak zwolnienie z zakazu wjazdu przez pięć lat dla krakowian czy pojazdów 
specjalnych, pomija jedną z najważniejszych grup społecznych – osoby z jakimkolwiek stopniem niepełnosprawności.Osoby posiadające jakikolwiek 
stopień niepełnosprawności powinny mieć możliwość bezpłatnego i  nieograniczonego wjazdu do SCT, co mogłoby być weryfikowane w prosty i  szybki 
sposób na podstawie okazania legitymacji  osoby niepełnosprawnej. Wprowadzenie takiego rozwiązania nie wymagałoby szczegółowego rozróżniania 
kategorii  czy przyczyn niepełnosprawności, ponieważ każda z nich niesie za sobą określone trudności i  potrzeby w zakresie mobilności.

Wystarczającym dokumentem powinna być sama legitymacja osoby niepełnosprawnej, bez potrzeby dodatkowych zaświadczeń czy skomplikowanych 
procedur. Uproszczenie procesu weryfikacji  jest kluczowe, aby osoby z niepełnosprawnościami mogły korzystać z tego przywileju bez zbędnych utrudnień, 
a jednocześnie, by nie obciążać administracji dodatkowymi obowiązkami.

Taki system byłby nie tylko praktyczny, ale także sprawiedliwy i  pozwalał na realne wsparcie osób, które najbardziej tego potrzebują.
############# Ścisłe centrum. Granicą strefy powinna być druga obwodnica. Diesel euro 5 2010r, benzyna euro 4 2005r SCT nie powinna w ogóle powstać. Nie powinno się pobierać jakich kolwiek opłat. Osoby starsze, inwalidzi, niepełnosprawni 
############# Tak, należy ją zmodyfikować. Powinna dotyczyć tylko Starego Miasta. Brakuje w ogóle badań na ten temat, jak bardzo samochody zanieczyszczają miasto Zbyt mało miejsc wskazanych, do których można dojechać każdym autem Ograniczyłbym się tylko do Euro 5 Tylko co dalej, kogo będzie stać na nowe auto bardziej ekologiczne Powinien być całkowity zakaz w strefie Starego Miasta A dlaczego zabytkowe mogłyby? Czym się one różnią pod względem emisji  spalin od tych niezabytkowych?
############# Wjazd powinien być dostępny przynajmniej jeszcze przez kolejne 3 lata dla wszystkich oscieznych gmin , by można było dostosować się do planowanych zmian. Północna strona krakowa Olkusz, Modlnica, Modlniczka, Wielka Wies gdzie ma taki parking? Właściciele samochodów z si lnikiem diesla, szczególnie starszych modeli powinni mieć więcej czasu na dostosowanie się do wytycznych. Jeżeli  wprowadza się wyjątki dla pewnej grupy , mieszkańców Krakowa dlaczego pozostali nie mają takich przywilejów? Czy to jest rozwiazanie na polepszenie powietrza czy szukanie pieniędzy.  Czy samochod który wiedzie za opłatą nie będzie produkował spalin?
############# W propozycji  wzięto pod uwagę dojazd do Szpitala Iniweryteckiego, a co z resztą szpitali? Narutowicza? Rydygiera? Żeromskiego itd? Taka i lość miejsc ma wystarczyć dla osób spoza Krakowa? Czy urzędnicy są świadomi że ludzie spoza Krakowa pracują w Krakowie? Jak pracodawcy mają 

być konkurencyjnie skoro pracownikom podnosi się koszty transportu do pracy? Komunikacja miejsca poza Krakowem praktycznie nie istnie.... 
Normy zostały wyśrubowane zupełnie niepotrzebnie. Powinno się zostać przy pierwotnych normach Euro 3
Benzyna i  Euro 5 Diesel. Należy naciskać na dokładne kontrolę stanu si lników.jak i  samych samochodów a nie śrubowanie norm. Sprawny samochód nie 
zatrowa tak jak nowy ale niesprawny. Takie śrubowanie norm samo w sobie wywołuje bunt ludzi ponieważ nie stać ich na samochodu nowsze 
szczególnie przy obecnych cena h samochodów używanych gdzie cena w przeciągu 3 lat wzrosła średnio 50%. A o nowych nie ma mowy a już na pewno 
elektrycznych. Na marginesie mówiąc samochodowy na buspasach to jest komoczne. Jak ludzi mają się przekonać do sprawnej komunikacji skoro bus 
pas blokują elektryki.

Czemu dla mieszkańców mają być inne regóły? Krzyczy się że to przyjezdni zatruwają i  gminy ościenne a mieszkańcy którzy wyjdą z Krakowa nie zatruwają innych rejonów? Albo wprowadzam albo nie wprowadzamy regóły. Mieszkańcy dla wygody chcą mieszkać w Krakowie ale 
wyjeżdżać na wieś a mieszkańcy wsi jak przyjdą do pracy to trują?

To rozwiązanie jest dobre, ale koszt wjazdu jest wręcz szalony. Przecież nikogo nie stać żeby dojeżdżać do Krakowa do pracy i  zwiększyć wydatek na dojazd o 
500zl to jest szalone

############# Do pierwszej obwodnicy!!! Należy nie aż tak restrykcyjnie ustalać normy które mogą wjechać. 2011- diesel Euro5
Benzyna euro 4 

Zmiana norm które mogą wjechać i  będzie po problemie! Czyli  nie chodzi o ekologię lecz o kasę. Klasycznie. Proszę o ustalenie korzystniejszych norm dla wszystkich czyli  e5 dla diesla oraz e4 dla benzyny. Nie trzeba będzie robić wyjątków 

############# Jest nie do przyjęcia. Nie do przyjęcia. W perspektywie najbliższych lat powyższa propozycja na pewno nie będzie miała prawa bytu! Jest za wysoka, Euro4! Jeśli już Cts zostanie wprowadzony powinien tylko obejmować Euro1i Euro2. Ten okres powinien być wydłużony do 20lat, nie 5ciu. Czyli  o pieniądze miastu tylko chodzi! Wszyscy mieszkańcy Krakowa płacący tu podatki powinni być zwolnieni z CTSu. 
############# SCT powinna uniemożliwiać wjazd samochodom niesprawnym technicznie lub nie posiadającym katalizatorów/filtrów cząstek stałych. Patrz odpowiedź w punkcie nr 1. Samochody które przeszły pozytywnie badanie techniczne powinny mieć możliwość swobodnego poruszania się po 

mieście.
Tylko samochody nie posiadające katalizatorów i filtrów cząstek stałych. Patrz wcześniejsze odpowiedzi. Opłata to dobry pomysł ale dla wszystkich. Chcesz wjechać samochodem do centrum miasta musisz za to zapłacić niezależnie od tego jakim samochodem 

jeździsz. Proponuje system rabatów obejmujący mieszkańców Krakowa i  seniorów. Pozostali  płacą za wjazd i  takie rozwiązanie rzeczywiście zmniejszy i lość 
samochodów. Wysokość opłaty może być uzależniona od pojemności si lnika. System opłat powinien premiować małe samochody miejskie, elektryczne i  
hybrydowe.

Bez sensu.....kupujemy starego, trującego szrota i  możemy nim bez problemu poruszać się po mieście. To się mija z celem.

############# nie zgadzam się z pomysłem SCT nie zgadzam się z pomysłem SCT nie zgadzam się z pomysłem SCT nie zgadzam się z pomysłem SCT nie zgadzam się z pomysłem SCT nie zgadzam się z pomysłem SCT
############# Proponuję ograniczenie strefy do ścisłego centrum, tj. I lub maksymalnie II obwodnicy, lub małych obszarów otaczających punkty pomiarowe, które wykazały nadmierne zanieczyszczenie. Pod względem prawnym nic nie stoi na przeszkodzie, aby tak zrobić i  nie stac w opozycji  

do interesu mieszkańców miasta i  okolicznych gmin.
Dojazd do miejsca pracy w Krakowie, niezależnie od miejsca zamieszkania. Dobrze, że przewidziano taką możliwość. Dobrze, że wyjątki zostały uwzględnione. Kilka uwag:

1. Co z motocyklami i  ATV? W poprzednim projekcie również były wyłączone.

2. Odnosząc się do pojazdów zabytkowych - pozostaje problem tzw. "youngtimerów", które ze względu na wiek jeszcze nie mogą uzyskać statusu pojazdu 
zabytkowego, a zazwyczaj są samochodami utrzymanymi w świetnym stanie. Takie auta zostają "odcięte" od miasta na kilka-kilkanaście lat, zanim zaczną 
spełniać kryterium wiekowe dla zabytków - jest to trochę kuriozum.

3. Powstanie strefy w pewnym sensie wprowadza regulacje działające wstecz. Pojazd wcześniej zarejestrowany i  dopuszczony do ruchu nagle traci 
możliwość wjazdu do 2 największego miasta w Polsce. Właściciel nie może korzystać z pojazdu, który kupił, zgodnie z jego przeznaczeniem. Wartość 
odsprzedaży takiego pojazdu spada. Kto poniesie koszty tego rozwiązania (odp.: mieszkańcy). Czy to jest w porządku?

############# Strefa czystego powietrza jeśli  już musi być , powinna być w ścisłym centrum Krakowa.
Aleje Trzech Wieszczów , Turowicza , Kamieńskiego ,Nowochucka , Bora Komorowskiego NIE POWINNY BYC OBJĘTE STREFĄ. Tzw druga obwodnica Krakowa 

Emisja spalin jeśl i już to max euro 4 dla diesla 
Dla benzyny euro 3

Dla wszystkich taka sama data i  warunki.
Mnóstwo ludzi spoza Krakowa pracuje w Krakowie i  czemu mamy być inaczej traktowani.

Opłata to max 100 zł / mc 

############# SCT w granicar Rynku Głównego i  przylegających ulic, nie obejmując Plant tj. ul ic ringu przylegającego do Plant. SCT powinna być mniejsza, jak wyżej. Euro 6dt dyskryminuje nawet 4-letnie samochody, więc jest to niedopuszczalne. Powinny obowiązywać Euro 3 benzynowe i  Euro 5 dla Diesel. Nie powinno być żadnego wyłączenia, to tylko komplikacja prawna. Euro 3 benzyna i  Euro 5 Diesel do roku 2030, następnie podwyższenie wymaganych norm. To złodziejstwo i  skok na kasę użytkowników samochodów. Nie dość że okradacie na opłacie parkingowej, to jeszcze teraz chcecie doić biedaków za posiadanie 
starego Lanosa. Parkingów jak nie było tak nie ma, oprócz górki narodowej. 

Jest to komplikacja i  uzasadnienie egzystencji  dla urzędników i straży miejskiej. Przepisy powinny być jak najprostsze, jasne i  czytelne, krótkie i  bez 
wyjątków. 

############# W tamtym roku miały wejść ograniczenia związane z wjazdem do Krakowa pojazdów z euro 4 lub starszych więc ja i  moja rodzina zakupi liśmy pojazdy 
spełniające normę emisji  spalin euro 5 aby mogli  mnie odwiedzać w Krakowie ponieważ mieszkają poza nim. W tej chwili  zmieniają się normy na euro 6, 
czujemy się oszukani, skoro umawiamy się na pewne zmiany i  my się do nich adoptujemy to grajmy według tych samych zasad, nie zmieniajmy ich w 
trakcie gry… 

Nie dla strefy sct Oceniam to tak że nie chodzi o strefę czystego transportu tylko o pieniądze, 

############# Granice powinny obejmować całe miasto z wyjątkiem ulic pozwalających dojechać do Park And Ride Spełnianie standardu Euro5 bez ograniczenia wiekowego. Norma Euro5 gwarantuje mniejsza emisję szkodliwych substancji Dobra propozycja. Mieszkańcy Krakowa będą mieli  dodatkowy czas na wymianę samochodu lub podjęcie decyzji  o korzystaniu z komunikacji  miejskiej Źle. Taka propozycja jest traktowana jako skok na kasę i  jest sprzeczna z ideą strefy
############# ścisłe centrum strefa powinna być ograniczona do centrum miasta, absurdalne jest to że w np. Sidzinie nie będzie można wyjechać swoim samochodem z domu żaden samochód nie powinien wjeżdżać do centrum, wymagania dot. roku produkcji to wykluczenie powinno być bezterminowe dla wszystkich mieszkańców i co, za te pieniądze wyczyści się powietrze? mieszkańcy
############# Wewnątrz plant Euro 6 dla wszystkich (w tym mieszkańcy, osoby niepełnosprawne) nie opłata za dzień Zabytki za opłatą
############# Stare miasto jak to jest w innych miastach europejskich (ścisłe centrum) Całe pogórze debniki Bronowice huta prądnik itp Euro 4 dla diesli  jak to jest w innych miastach europejskich, przy tym za ostrzyć przeglądy techniczne dla euro 4 Jeśli  sct obejmie całe miasto mieszkańcy powinni być wyłączeni dożywotnio lub dofinansowanie aut dla mieszkańców w 90-100% Kasa i  już nie zanieczyszcza I co po 5 latach? Miasto do finansuje samochody mieszkańcom?
############# Należy nie wprowadzać strefy czystego transportu. Zamknąć całkowicie dla ruchu samochodowego obszar starego miasta i  to powinno wystarczyć. Dojazd do takich miejsc wydaje się dobrym pomyslen, natomiast żeby do nich dojechac należy przejechać przez inne miejsca nieobjęte wyłączeniem ze 

strefy i w tych miejsach może czekać policja nakładająca mandaty na na osoby jadące do szpitala, nie zważając na cel podróży. 
Jest wiele osób, których nie stać na nowe auto (osoby starsze na emeryturze, osoby młode, studenci i  osoby nie zarabiające zbyt dużo). Jako osoba 
mieszkająca w Krakowie i  pracująca poza granicami miasta nie mam możliwości kożystania z komunikacji  miejskiej aby dojechac do pracy, a nie stać 
mnie na nowe auto. Tworzy to realne zagrożenie powszechnego wykluczenia komunikacyjnego, z ktorym nasze społeczeństwo tak bardzo chce walczyć.  

Pięć lat nie sprawi, żę rodzina ledwo wiążącca koniec z końcem uzbiera środki na zakup nowego samochodu spełniającego normy emisji  spalin. Dodatkowo co z mieszkańcami gmin osciennych, którzy muszą dojechac do pracy, a nie mają możliwości korzystania z środków 
tansportu publicznego? Osobiście znam osbę starszą, która ma problemy z chodzeniem i musi jeździć do pracy własnym autem. Nie ma on możliwości zakupu auta, a mieszka poza Krakowem. Chce on być osobą przydatna w społeczeństwie więc nie ciągnie socialu, tylko pracuje 
w Krakowie. Co ma zrobić taka osoba??? Dla pozornego doba planety chcemy wykluczyć najbiedniejszych ze społeczeństwa?  

Dodatkowy podatek dla najbiedniejszych za to, że nie stac ich na nowe auto. Przez co nadal nie będzie ich stać, poniewaz ostatnie pieniądze będą wydawać na 
podatek od wjazdu doamiasta.

Nie powinno się wprowadzać takiej strefy. 

############# Proponuję aby ograniczyć strefę do drugiej obwodnicy Krakowa Jeśli  założeniem strefy jest poprawa jakości powietrza, to wprowadzenie jakiegokolwiek wyjątku jest sprzeczne z założeniem strefy. Dlaczego mieszkańcy 
Prokocimia mieszkający wzdłuż ulicy Wielickiej nie mają prawa do czystego powietrza ale jednocześnie są zmuszeni do pozbycia się swoich starszych 
samochodów. 

Zmiana założeń względem poprzedniej ustawy to farsa. W tym kraju nie ma jakiejkolwiek stabilności. W zeszłym roku specjalnie kupiłem pojazd 
spełniający założenia poprzedniej ustawy, a po pół roku dowiaduje się że jednak nie będzie mógł się poruszać po strefie. Nie jestem na tyle zamożny aby 
kupić nowy samochód choć bardzo bym chciał. Jeśli  strefa zostanie uchwalona w takiej formie po prostu się przeprowadzę bo będzie to dla mnie tańsze 
rozwiązanie. Oby gotowych na to osób było jak najwięcej. Wtedy już nie będzie problemu z biedą i  korkami.

A co z ludźmi mieszkającymi przy granicy Krakowa, których najpierw nie było stać na zakup mieszkania w Krakowie więc zdecydowali  się dojeżdżać teraz nie będą mogli  dojeżdżać nawet do parkingów Park and Ride. Kolejne absurdalne założenie. Czy po opłacie przestaną zanieczyszczać powietrze? Jeśli  pieniądze miałyby chociaż być przeznaczone na walkę ze skutkami 
zanieczyszczenia powietrza, ale w tej ustawie nie ma o tym słowa. Jest to ustawa która dyskryminuje ubogie osoby. 

Uwzględnieni powinni  być mieszkańcy całej Małopolski których wynagrodzenie nie przekracza przykładowo średniej krajowej. Niech zamożni dadzą 
przykład że oni nie trują. Proponuję również aby emisja była przeliczana na pasażera a nie na pojazd. Czyli przykładowo jedziesz w 4 osoby to możesz 
jechać starszym samochodem. Tradycyjnie aby wspierać dzietność w Polsce należy wyłączyć posiadaczy karty dużej rodziny. A do tego wszystkiego 
należało by dołączyć wszystkich za wyjątkiem urzędników, którzy dodatkowo dając przykład powinni jeździć wyłącznie rowerem, mieć zakaz podróży 
samolotem i przekazywać cały dochód powyżej najniższej krajowej, na walkę z zanieczyszczeniem powietrza w Krakowie. 

############# Uważam, że powinna być taka sama jak dla pierwszej propozycji  uchwały w 2022 Uważam, że Kraków nie powinien być niemalże całkowicie objęty, tylko centrum Na początku, powinniście Państwo zwrócić na uwage na samochody z instalacją gazowa, które po wynikach badań ewidetnie mniej szkodzą środowisku, 
a disle powinny być do euro 5

Powinno być to inaczej zaproponowane, wiele osób mieszka w krakowie, lecz nie jest zameldowane przez co okres wyłaczenia ich nie obowiązuje. I sam fakt zakazu wjazdu aut spoza krakowa powoduje nie równe traktowanie Uważam, że taka cena powinna być zaproponowana oddnośnie do zarobków osoba dojezdzajaca do Krakowa i  zarabiajaca 10 tys zlotych miesiecnie nie 
odczuje wniesienia oplaty 500 zl  miesiecznie, lecz osoba zarabiajaxa 3300 zl  miesiecznie moze skutecznie utrudnic dojazd do krakowa

Powinno być inaczej to skonstruowane, duża ilosc osob nie jest zameldowana i  wiele osob spoza krakowa dojezdza do pracy i  to oni beda poszkodowani 
przez te 5 lat

############# Tak Źle 
############# Strefa powinna być ograniczona do ścisłego centrum, tak żeby nie narażać mieszkańców i ludzi pracujących w Krakowie na dodatkowe utrudnienia czy koszty związane z przemieszczeniem się. Strefa tylko w ścisłym centrum miasta! Jednak na pewno każdy powinien mieć umożliwiony dojazd do WSZYSTKICH urzędów itp. w Krakowie. Proponowane standardy są nie do przyjęcia ponieważ często starsze auto z małymi si lnikami są bardziej ekologiczne niż nowe z dużymi jednostkami 

napędowymi jak np. samochody amerykańskie. Normy jakie powinny zostać przestrzegane to Euro 4 zarówno dla diesla jak i  benzyny czy LPG, jeżeli  nie, 
powinni  być z nich wyłączeni np. ludzie pracujący w Krakowie a dojeżdżający zza miasta i  to bezpłatnie.

To rozwiązanie jest niedopuszczalne, wygląda to tak że jak płace to jestem eko. Nie powinno być żadnych opłat a okres przejściowy powinien być równy dla 
wszystkich.

Wszyscy którzy np. pracują w Krakowie powinni mieć możliwość bezpłatnego wjazdu na teren miasta. Najważniejsze dla służby zdrowia, służb 
mundurowych itp. ale też dla innych ludzi pracujących w mieście.

############# Pierwsza obwodnica Diesel euro 5 Zbyt duże opłaty 
############# To jest "Strefa wykluczenia społecznego"! Nie ma nic wspólnego z ochroną środowiska. Kolejny podatek! To jest "Strefa wykluczenia społecznego"! Nie ma nic wspólnego z ochroną środowiska. Kolejny podatek! To jest "Strefa wykluczenia społecznego"! Nie ma nic wspólnego z ochroną środowiska. Kolejny podatek! To jest "Strefa wykluczenia społecznego"! Nie ma nic wspólnego z ochroną środowiska. Kolejny podatek! To jest "Strefa wykluczenia społecznego"! Nie ma nic wspólnego z ochroną środowiska. Kolejny podatek! To jest "Strefa wykluczenia społecznego"! Nie ma nic wspólnego z ochroną środowiska. Kolejny podatek!
############# SCT powinna obejmiwać co najwyżej obręb l  obwodnicy z wyłączeniem mieszkańców. SCT powinna obowiązywać co najwyżej w obrębie l  obwodnicy więc problem dojazdu jest rozwiązany. Samochody które mają aktualne badania techniczne powinny móc poruszać się po mieście to jedyne kryterium .Wprowadzanie zakazu wedłóg czyjegoś 

widzi mi się jest nie zgodne z Konstytucją.
Mieszkańcy powinni  być zwolnieni bezterminowo. Jedynym kryterium możliwości poruszania się pojazdu po drogach jest badanie techniczne a zakazy i  wprowadzanie stref to manipulacja która wyżądzi 

ogromne szkody ludziom a powietsza i  tak nie zmienicie.Coraz większy ruch samolotów nisko podchodzących do lądowania nad miastem i zpalających tony 
paliwa lotniczego to głowna przyczyna problemu ,9 milionów pasażerów w roku to obromny problem ale turysta jest( świętą krową)i dlatego ten cały cyrk , 
ul ice są pełne autokarów i chcecie jeszcze bardziej odblokować ulice ale to się nie uda ludzie mają już dosyć manipulacji  pokazały to ostatnie konsultacje .

SCT powinna obowiązywać co najwyżej w obrębie l  obwodnicy.

############# Uważam, że jest ona krzywdząca dla osób wjeżdżających do Krakowa, dlaczego mieszkańcy mają być uprzywilejowani czyżby mniej zanieczyszczali  strefę? Rozumiem, że teraz całe zło zanieczyszczeń powietrza będzie spadać na osoby spoza Krakowa. Sam Kraków i jego 
mieszkańcy nie zanieczyszczają.
Po drugie uważam, że narzucanie komuś na siłę wymianę samochodu podczas gdy go na to nie stać jest wielce niesprawiedl iwe, jeśl i  Państwo, Miasto wymysla takie dyrdymały powinni dopłacać do wymiany pojazdu lub odkupywać od naszego obywatela dany pojazd uznając 
jego cenę rynkową. 
W ten sposób obywatel nie stanie przed dylematem i  co ja teraz zrobię z samym pojazdem, gdzie go sprzedam, żeby nie stracić na jego wartości, mówię tutaj o właścicielach pojazdów z si lnikowe diesla które spełniają normę emisji  euro 6 i  stoją na rynku za kwoty minimum 30 
tysięcy. 
Ludzie zostana pozbawieni możliwości bezpośredniego dojazdu do centrum i proszę tutaj nie zakrywać się komunikacja mpk która jest beznadziejna i  l inie są cięte,  w sensie długości, jakości i  czasowości. Jestem ciekawa czy dany wlodarz miasta Kraków będzie w stanie jechać 
na zakupy dla 5 osobowej rodziny mpk z mil ionem przesiadek, tymi wielkimi torbami, tobolami i  oczywiście brakiem płynności przejazdu bo jak autobus jeździ co godzinę? 

Uważam, że samochody z silnikiem diesla spełniające wymogi minimum euro 6 posiadające fi ltry oczyszczające w postaci ad blue powinny mieć 
wydłużona możliwość wjazdu do Krakowa.

Tak uważam, że wszyscy powinni być traktowanie równo. Albo wszyscy w jednym czasie mają mieć zakaz albo wszyscy będą ten czas mieć wydłużony równo o 5 lat. Jest ono niesprawiedliwe. Rozumiem, że będę eko w momencie opłaty, i  wtedy nie będę zatruwać Krakowa, śmieszne zapłacisz Kraków się wzbogaci i  swój 
budżet. Do tego wysokość opłaty jest bardzo wysoka, kto będzie mógł sobie pozwolić miesięcznie na taki koszt. Jeśli  kogoś nie stać na wymianę auta to tym 
bardziej nie będzie go stać na wniesienie opłaty w wysokości 500 zł miesięcznie.

############# Uważam, że obszar całego miasta to przesada. Jestem za wprowadzaniem sct jedynie w centrum tych miejsc jest za mało przedstawione wymagania są zbyt wysokie.
proponuję
benzyna euro3
diesel euro5

proponuję, aby pojazdy zakupione przed jakąś konkretną datą mogły jeździć bezterminowo, natomiast zakupione po jakiejś dacie powinny podlegać wymaganiom. Jeśli SCT będzie w centrum, to jest to dobre rozwiązanie(dla osób, które dodatkowo nie mieszkają w obrębie strefy), ale przy obszarze całego miasta, to jest 
przesada. Zrobi  się z tego nic innego jak opłata za jazdę po własnym mieście, własnym autem do własnego domu.

############# Strefa powinna ograniczyć się do obszaru wewnątrz 1 obwodnicy Krakowa To zła propozycja. Nie są uwzględnione wszystkie szpitale, ośrodki zdrowia, itp instytucje które zapewniają opiekę zdrowotną jak np. ośrodki 
rehabil itacyjne. Jak dojazd do wybranych instytucji  ma być oznaczony.  Pomalujecie asfalt na czerwono od granic miasta, żeby było wiadomo jak 
dojechać do szpitala? Czy ktoś jadący z chorym będzie musiał sprawdzać w uchwale czy  tędy może jechać.

Jestem przeciwny jakimkolwiek zmianom odnośnie norm Euro. W pierwszej wersji  która miała wejść w życie była norma Euro 5 teraz robicie Euro 6. 
Zmieniłem samochód na taki spełniający Euro 5 a teraz mnie oszukujecie i  zmieniacie zasady gry . Skąd osoby takie jak ja mają mieć pieniądze na kolejną 
zmianę samochodu. Oszuści. Może zmienię teraz 10 letnie auto diesla  Euro 5 na 20 letnie auto benzynowe bo ono spełnia wasze normy? Na pewno 
poprawi się bezpieczeństwo jazdy mojej rodziny. 

okres wymiany( spełnienia norm dla mieszkańców) powinien być bezterminowy. Dopiero przy zmianie auta na inne powinna być możliwość rejestracji  auta spełniającego normy. Czemu mam wymieniać sprawne auto na nowsze. Chcecie wyciągnąć po prostu kasę od  i  tak już biednych ludzi. mieszkańcy powinni mieć bezterminowy okres wjazdu do strefy. My płacimy tu podatki. Jeśl i nie będę mógł jeździć po strefie swoim autem i  będę  
zmuszony do wymiany auta bo zmieniacie zasady gry, to na pewno przestanę odprowadzać w tym mieście swoje podatki.  

############# Oczywiście że należy ją zmienić. Strefa moim zdaniem powinna obowiązywać tylko na starym mieście. Cały wyznaczony obszar jest "zbyt duży". Standard emisji  wyznacza byc wysokie wymagania. Proponowane Euro6 będzie uderzało tylko w osoby najbiedniejsze. Strefa w żadnym wypadku nie powinna wpywać na mieszkańców Krakowa. Ani teraz, ani  po upływie 5 lat. Każdy samochód zarejestrowany przed 30 czerwca 2025 powinien mieć możliwość wjazdu bez względu na norme Euro do Krakowa. Moim zdaniem nie jest to dobre rozwiązanie. Jest to program do zarabiania, a nie do poprawy jakości powietrza w Krakowie. Moim zdaniem całe SCT jest zbędne. Jaki główny cel przyświeca wprowadzeniu tej strefy? Badania przeprowadzone w różnych miastach europy pokazują 
jednoznacznie że samochody mają znikomy wpływ na jakośc powietrza w miastach. Dodatkowo normy Euro nie określają jednoznacznie i lości CO2 i  NOX 
ponieważ nowe samochody z normami Euro5 i  6 potrawią generować 2x lub 3x tyle zanieczyszczeń co samochody z małymi si lnikami wyprodukowanymi 
przed np: 2000 rokiem. Cały program jest mydleniem oczy i  zasłanianiem się środowiskiem. Nie prowadzi do niczego sensownego, a jedynie uderza w 
mieszkańców oraz osoby z poza Krakowa, oraz staje się "maszynką do zarabiania" przy wprowadzniu opłat A wjazd. Dodatkowo takie ograniczanie 
poruszania się jest niezgodne z konstytucją. 

############# Ścisłe centrum wokół Wawelu rynku i  plant po ul Dietla lub  do Wisły Miasto powinno być wolne dla mieszkańców i  przedsiębiorstw zwłaszcza. Co innego dojechać MPK zamiast autem do szpitala a co innego prowadzić 
działalności gospodarczą

Norma euro jest zbyt wysoka i  zbyt wyśrubowana. Jeździmy starszymi autami nie dlatego że nie chcemy ale dlatego że nas poprostu nie stać na nie. Będąc przedsiębiorcą gospodarczym w branży transportowej, koszt wymiany auta ciężarowego jest bardzo duży. 5 lat to zdecydowanie za mało. Wyłącznie z sct auta już zarejestrowane a jak uzbieram to i  tak będę musiał zmienić kiedyś a dwa że auta stare same wyeliminują się z 
rynku pierwotnego z czasem 

Tak jak napisałem wcześniej. Nie mam nowego auta bo mnie nie stać. Więc dlatego że jestem biedny to dodatkowo mam płacić Jeszcze. Z pod sct powinny być wyłączone samochody dostawcze i  ciężarowe oraz wszelkie maszyny budowlane wolnobieżne które sporadycznie jeżdżą pomiędzy 
placami budów. Samochód osobowy diesla mogę zmienić na benzynę ale koparki cZy wywrotki nie gdyż wszystko jest na Diesla.

############# Tylko ściśle centrum, tj. Rynek Główny, Kazimierz i  okolice. Każdy powinien mieć możliwość dojazdu wszędzie poza ewentualnie ścisłym centrum każdym autem spełniającym normę Euro 1 dla samochodów 
benzynowych/LPG i  Euro 6 dla samochodów z si lnikami Diesla.

Samochody z si lnikami zasilanymi benzyną/LPG/CNG: Euro 1.
Samochody z si lnikami Diesla: Euro 6.

Samochody zarejestrowane przed wejściem w życie ustawy o SCT powinny być wyłączone spod wymogów. Tak, pod warunkiem wprowadzenia zmian w poprzednich punktach. Wszystkie samochody zarejestrowane przed wprowadzeniem SCT powinny być wyłączone spod wymogów SCT.

############# Ściśle centrum do Alej 3 wieszczów Wszystkie szpitale,przychodnie i  urzedy. Cały obwarzanek na zakupy będzie jeździł na Śląsk 😁 Jeśli  auto przechodzi na przeglądzie badanie spalin i  mieści się w normach to to powinno być brane pod uwagę Dlaczego tylko dla mieszkańców? Masę ludzi nie stać żeby kupić auto za 70-100 tys. To dyskryminacja Bez sensu. Po co ustanawiać strefę skoro można zapłacić i  dalej kopcic. Poza tym jest to haracz i uderza w wolność obywateli Powinny moc wjeżdżać wszystkie auta które na badaniu technicznym będą pozytywnie przechodzić kontrolę spalin
############# Strefa czystego transportu powinna obejmować ścisłe centrum miasta. Największy dopuszczalny obszar takiej strefy powinien pokrywać się ze strefą A płatnego parkowania. Dla każdego powinny być dostępne główne drogi tranzytowe przez miasto. Okres wyłączenia powinien zostać wydłużony jak najbardziej, a strefa nie powinna dotyczyć aut mieszkańców zarejestrowanych przed jej wejściem w życie. Opłata za wjazd jest dobrym pomysłem, ale nie powinna być zbyt wysoka. Ponadto powinna być możliwość darmowego wjazdu do strefy ograniczoną i lość razy 

w ciągu roku (przykładowo raz na kwartał)
Pojazdy mieszkańców zarejestrowane przed wejściem w życie strefy powinny być wyłączone dożywotnio.

############# Zero granic odrzucić całkowicie ten pomysł eko swirów Zero miejsc ważnych odrzucić całkowicie ten pomysł eko swirów Wszytkie auta powinny mieć wjazd to jest ograniczanie ludzi się w sposobie poruszania się co jest to wbrew konstytucji  A co to ludzie mieszkający wokół Krakowa którzy dojeżdżają do Krakowa są gorsi  od mieszkańców czy już komuś coś na łeb spadło i  będzie robi ł selekcję ludzi na lepszych i  gorszych To wam chodzi o czyste powietrze czy o pieniądze bo jak widać to chyba tylko o pieniądze bo one napewno nie sprawią że nagle będzie czyste powietrze No i  kogo to interesuje wyrzucić ten cały projekt do kosza myślicie że ludzi stać na wasze durne pomysły i  będzie zmieniał samochód 
############# Pierwsza obwodnica centrum (ścisłe centrum) Jest złą. PnR na Górce nie obsłuży wszystkich onteresarouszy. Parkingow jest mało (jedyny rozsądny to właśnie GN). Moje nabyte prawa nie powinny być 

ograniczane, gdyż nie łamię żadnego prawa posiadając starszy samochód 
Euro3 dla benzyny / gazu oraz Euro 4 dla Diesli . Benzyny trują bardzo, bardzo mało w porównaniu do diesli . To jedno. Drugie - transport 'duży' powinien 
zostać poddany szczególnej kontroli, gdyż to te samochody tak naprawdę zanieczyszczają i  powodują smog. 

Bzdura. Sami dobrze wiecie (albo nie ), że gro pracownikow firm ulokowanych w centrum, wcale w Krakowie nie mieszka. Dojezdzaja do pracy, bo nie ma innego wyjscia. i  nie moga sobie pozwolic na transport publiczny, bo jesli  w jedna strone transportem publicznym jest 1,5 
godziny z przesiadkami, do tego dziecko vs 40 minut juz po odstawieniu dziecka po drodze do zlobka, to jest sprawa oczywista. Te ograniczenia to bzdura, bo smog co juz wiadomo, nie ma swojego najwiekszego zrodla w transporcie indywidualnym, a w Krakowskim 
'obwarzabku'. Zamiast cedzic kierowcow, skupcie sie na wspolprscy z gminami osciennymi, zeby wyeliminowac kopciuchy. Do tego skupcie sie, aby zostaly w Krakowie wybudowane conajmniej trzy elektrownie jadrowe do zasilenia miasta w prad i  cieplo. To realnie wplynie na 

Czyli  jak zaplace to juz nie truje? Co to za bzdura jest. Ten punkt pokazuje jasno. Miasto ma w 'kieszeni' zmotoryzowanych, wie i le ich jest a roi z 'inwestycji' 
juz zostalo policzone. Skok na kase. Przykre.

A jesli  jestem pasjonatem starej motoryzacji , ale nie truje bo moje auto spelnia euro3, ale jest stare - to co? Na zabytek sie nie nadaje bo ma wiele czesci 
nie fabrycznych, rzeczoznawca nie wystawi papierka. Ale normy spelnia, czemu mialo by byc ograniczone?

############# zbyt duża strefa  jest proponowana w obecnej uchwale. Strefa powinna dotyczy bardziej obszaru centrum obszar strefy powinien być maksymalnie zredukowany lub dotyczyć tylko ulicy gdzie przekroczone zostały normy NOx obecne wymagania szczególnie dla diesli  są zbyt surowe mogłoby być trochę dłużej i taniej wyjątki dla samochodów zabytkowych i  te z poprzedniej uchwały bezwzględnie do przywrócenia.
############# Zbyt duży i  niepotrzebny obszar strefy. Strefa powinna obejmować jedynie centrum miasta albo powinny być ustalone niższe wymagania.

Jeżeli  wprowadzone są tak surowe wymagania jak obecnie strefa powinna dotyczyć jedynie centrum
Jeżeli  strefa ma objąć miasto to powinny one wynosić euro 3 lub euro 4 dla benzyny i euro 5 dla diesla jest to jak dotąd jedna z niewielu dobrych propozycji dla strefy można by zastosować niższe ceny biletów wszystkie wyjątki z poprzedniej uchwały 2022 powinny zostać przywrócone

############# Powinny być co najmniej dwie strefy, jedna dla ścisłego centrum druga dla reszty miasta. Tak, to dobre rozwiązanie, do szpitala każdy powinien podjechać takim samochodem jaki posiada. 5 lat to trzecia część życia samochodu, jest to z pewnością zbyt długi okres, maksimum to 3 lata. To rozwiązanie jest sensowne.
#############  Diesle powinny zostać na maksymalnie Euro 6 skoro benzyny mają dużo niższa normę spalin. Skoro płacimy tu podatki a przyjezdni będą mogli  wjeżdżać za opłatą to gdzie tu równość wobec prawa. To mieszkańcy muszą wymienić a miasto nie?
############# Nie powinno być żadnej granicy, wystarczy tylko rejon Rynku Głównego oraz ulic doprowadzających bezpośrednio do niego Takich parkingów jest za mało, a pomysł, żeby tam dojeżdżać, zostawiać auto a potem wsiadać w komunikację jest kretyńska. Pracę większość ludzi 

zaczyna o 6.00 rano, więc musieliby dużo wcześniej wstawać, żeby zdążyć dojechać do pracy. Poza tym nie wszędzie do miejsc pracy dojeżdża 
komunikacja!

Witam,
Z tej strony Bartosz z Krakowa. Jestem zbulwersowany planem wprowadzenia strefy czystego transportu. W większości mieszkańcy Krakowa nie są 
majętnymi ludźmi, więc pomysł nakazujący kupowanie nowych lub nowszych aut jest skandaliczny. To jest łamanie praw wolności i  praw obywatelskich. 
Chcecie ograniczyć mobilność mieszkańców, utrudnić im życie, nakazywać przepisy jak w krajach reżimowych! To jest wbrew Konstytucji! Nie życzę 
sobie wtrącania się urzędników do kwestii  mojej własności jakim jest mój samochód! Kupiłem go za ciężko zarobione pieniądze, pozwala mi dojeżdżać 
do pracy, z której mam zarobek, z którego z kolei są podatki, które finansują Wasze pensje URZĘDNICY!!! Swoim autem załatwiam wiele ważnych spraw, 
robię to o wiele szybciej niż komunikacją miejską, w której też jest ryzyko złapania jakiejś infekcji od innych ludzi, nie wspominając o ryzyku kradzieży 
czy jechaniu w ścisku, zwłaszcza jeśl i jest się zmęczonym po ciężkiej pracy! Auta spalinowe nie są wieczne, te, które nie spełniają norm wcześniej czy 
później pójdą na złom, ale nie zmuszajcie do kasowania ich tu i  teraz! Jak tak wprowadzacie kretyńskie pomysły to kupcie ludziom nowe auta a nie każcie 
im pozbywać się obecnych własnych! Pseudo ekologia mówiąca, że auta elektryczne są bardziej przyjazne jest utopijna! Potężne akumulatory wytwarzają 
jeszcze potężniejsze pole magnetyczne, które wywołuje nowotwory, m.in. białaczkę, taką samą na jaką zmarł mój ojciec! Punktów ładowania takich aut 
jest mikroskopijna. Poza tym Kraków a zwłaszcza jego okolice nie są zbyt dobrze skomunikowane, więc najpierw poprawcie to a później zajmujcie się 
ekologią w motoryzacji! ŁAPY PRECZ OD NASZEJ WŁASNOŚCI, NASZYCH AUT!!!  

Auta z wiekiem same będą się eliminować, nie są przecież wieczne, więc pomysł wprowadzania jakichś l imitów jest kompletną bzdurą! Nie powinno się blokować ani mieszkańców ani przyjezdnych NIE dla wykluczenia innych!

############# Proponuję, aby obszar strefy był maksymalnie do 1 obwodnicy, albo 7% miasta obszar SCT jest zbyt duży dzielnice takie jak Prądnik Biały, Prokocim, Bronowice, Krowodrza Górka, czy część miasta od drogi S7 wzgórza Krzesławickie, 
Kombinat, Nowa Huta również powinny być wyłączone w  ogóle strefa powinna mieć wielkość maks. od 10% do 15% miasta

Jeżeli  strefa ma objąć całe miasto to wymagania norm euro powinny być zmniejszone przynajmniej o jedną wartość jest to dobra decyzja powinna dotyczyć również współwłaścicieli  aut zameldowanych w Krakowie proponuję także bilety roczne i  niższe ceny jeżeli  strefa miałaby objąć całe miasto spod wymagań strefy powinny zostać wyjęte również samochody zabytkowe, kampery i  samochody służb i  seniorzy lub oprócz tego dodatkowo 
samochody lpg



############# Moja propozycja to ograniczenie początkowego zakresu Strefy Czystego Transportu do centralnych i  najbardziej zanieczyszczonych obszarów Krakowa, takich jak Stare Miasto, Kazimierz oraz okolice głównych arteri i  komunikacyjnych, które charakteryzują się 
zanieczyszczeniem powietrza.

Powinny być ułatwienia dla osób o niższych dochodach (np. dopłaty do zakupu nowych pojazdów).

Strefa Czystego Transportu powinna być wprowadzona w kluczowych punktach, które mają największy wpływ na jakość powietrza i  ruch uliczny. Dopiero po ocenie efektów wprowadzenia SCT w tych rejonach, można rozszerzać strefę na kolejne obszary miasta.

Zgadzam się, że propozycja umożliwiająca dojazd spoza Krakowa do ważnych miejsc, takich jak zespół szpitali  i  ośrodek dla seniorów w Prokocimiu oraz 
Park and Ride na Górce Narodowej, to dobry krok. Jednak uważam, że warto rozważyć także inne miejsca, które pełnią istotną funkcję społeczną i usługową, 
a ich dostępność powinna być zagwarantowana bez ograniczeń związanych z poziomem emisji pojazdów.

Proponuję, aby dostęp do SCT bez ograniczeń dotyczył także:

1. Szpitala Uniwersyteckiego i  innych placówek medycznych w różnych częściach miasta – zapewnienie dostępu do szpitali  i  ośrodków zdrowia, zwłaszcza 
w sytuacjach nagłych, jest kluczowe.
2. Dworców kolejowych i  autobusowych – miejsca te są kluczowe dla osób przyjeżdżających do Krakowa i  podróżujących po regionie. Ważne, aby 
komunikacja pomiędzy miastem a okolicznymi miejscowościami nie była utrudniona przez SCT.
3. Uczelni wyższych (np. Uniwersytet Jagielloński, AGH) – uczelnie przyciągają studentów i pracowników z różnych części kraju, dlatego ich dostępność 
powinna być zagwarantowana.
4. Centra handlowe i  inne miejsca pracy, szczególnie te położone na obrzeżach miasta, gdzie dojazd komunikacją miejską jest ograniczony lub 
nieopłacalny dla wielu osób.

Zapewnienie dostępu do tych miejsc w sposób bezproblemowy dla wszystkich mieszkańców i  odwiedzających jest niezbędne, aby zminimalizować 
negatywne skutki wprowadzenia SCT, szczególnie dla osób, które nie mają łatwego dostępu do alternatywnych form transportu.

Uważam, że zaproponowane wymagania dotyczące standardu emisji  Euro, które obejmują pojazdy spełniające co najmniej normę Euro 4, są zbyt 
rygorystyczne, szczególnie biorąc pod uwagę obecny stan infrastruktury transportu publicznego w Krakowie. Takie podejście może niekorzystnie wpłynąć 
na wielu mieszkańców, zwłaszcza tych, którzy nie mogą sobie pozwolić na zakup nowego lub nowszego pojazdu.

Proponuję rozważenie następujących modyfikacji:

    Wydłużenie okresu przejściowego dla pojazdów Euro 3 i  starszych – Wprowadzenie stopniowego podwyższania wymagań emisji , zamiast 
natychmiastowego wprowadzenia normy Euro 4 i  Euro 6, dałoby szansę na adaptację i  lepsze przygotowanie miasta na zmianę. Mieszkańcy, którzy 
korzystają z pojazdów starszej generacji , powinni mieć możliwość ich stopniowej wymiany w odpowiednich odstępach czasowych.

    Rozważenie mniejszych wymagań dla obszarów peryferyjnych – W dzielnicach, które nie mają dostępu do pełnej infrastruktury komunikacji  miejskiej, 
pojazdy starszego typu mogą być jedyną dostępną alternatywą. W takich rejonach wymóg posiadania pojazdów spełniających normę Euro 4 i  Euro 6 
może być zbyt dużym obciążeniem.

    Ustalenie systemu ulg i  dopłat dla właścicieli  starszych pojazdów – Warto rozważyć wprowadzenie systemu ulg dla osób posiadających samochody 
spełniające niższe normy emisji . Dopłaty do zakupu nowych pojazdów lub inne formy wsparcia mogłyby pomóc mieszkańcom, którzy nie są w stanie 
kupić nowego auta, w dostosowaniu się do wprowadzanych zmian.

    Zwiększenie dostępności transportu publicznego – Zanim wprowadzi się tak rygorystyczne wymagania dotyczące samochodów osobowych, miasto 
powinno zadbać o rozwój transportu publicznego, szczególnie w dzielnicach, które obecnie nie mają wystarczającej l iczby połączeń. Stworzenie 
alternatywnej, wygodnej sieci transportowej (metro) pozwoliłoby zmniejszyć zależność od samochodów osobowych.

Uważam, że zbyt szybkie zaostrzenie wymagań emisji  bez odpowiedniego wsparcia dla mieszkańców może prowadzić do poważnych problemów 
komunikacyjnych, zwłaszcza dla osób mniej zamożnych. Warto, aby proces adaptacji  był bardziej stopniowy i  uwzględniał różne potrzeby mieszkańców 
Krakowa.

Uważam, że okres 5 lat, w którym mieszkańcy Krakowa będą mogli  korzystać z pojazdów, które nie spełniają norm SCT, jest zbyt krótki, biorąc pod uwagę tempo, w jakim zmienia się infrastruktura transportowa w mieście oraz sytuację finansową wielu mieszkańców.

Proponuję następujące podejście:

    Wydłużenie okresu przejściowego do 7-10 lat – Większy okres przejściowy pozwoli  mieszkańcom na lepsze przygotowanie się do wprowadzenia wymogów SCT. W tym czasie mogliby oni na przykład odkładać środki na zakup nowszych pojazdów lub skorzystać z innych form 
wsparcia, takich jak ulgi  lub dofinansowania.

    Wprowadzenie różnicowania okresu wyłączenia w zależności od dochodów – Dla osób o niższych dochodach (np. seniorów, osób z niepełnosprawnościami) oraz dla rodzin wielodzietnych lub osób, które korzystają z pojazdów w celach zawodowych (np. rolnicy, 
przedsiębiorcy), okres przejściowy mógłby być dłuższy. Dzięki temu ci mieszkańcy, którzy mają trudniejszy dostęp do nowoczesnych pojazdów, mieliby więcej czasu na dostosowanie się do zmian.

    Wprowadzenie systemu wsparcia finansowego – Zamiast natychmiastowego wprowadzenia surowych wymogów, można zaoferować mieszkańcom system dopłat do zakupu nowszych samochodów, co pozwoliłoby na stopniowe wymienianie starszych pojazdów na bardziej 
ekologiczne. Takie wsparcie mogłoby obejmować zarówno dopłaty do nowych pojazdów, jak i  inne formy pomocy, takie jak ulgi  podatkowe czy możliwość korzystania z preferencyjnych kredytów.

    Ocenianie skutków wprowadzania SCT co 2-3 lata – Zamiast ustalania sztywnego okresu przejściowego, warto byłoby wprowadzić system oceniania efektów wprowadzania SCT co 2-3 lata. Dzięki temu można by dostosować wymogi do realnych potrzeb i  sytuacji  w mieście 
oraz ocenić, czy komunikacja publiczna wystarczająco rozwinęła się, aby w pełni zastąpić samochody osobowe w bardziej peryferyjnych częściach Krakowa.

Kolejną kwestią, którą chciałbym poruszyć, jest nierówność pomiędzy mieszkańcami Krakowa a osobami spoza miasta w kontekście okresu przejściowego. Propozycja, by tylko mieszkańcy Krakowa mieli 5-letni okres wyłączenia spod wymogów SCT, podczas gdy osoby spoza 
miasta nie mają żadnych przywilejów, budzi wątpliwości.

Wydaje się, że takie rozróżnienie jest niezasadne, gdyż osoby przyjeżdżające do Krakowa często nie mają alternatywnego środka transportu, zwłaszcza w przypadku obszarów peryferyjnych, gdzie transport publiczny jest ograniczony lub nie występuje wcale. Mieszkańcy 
Krakowa mogą wciąż korzystać z transportu publicznego lub stref Park and Ride, ale osoby spoza miasta są zmuszone do korzystania z własnych pojazdów, szczególnie w kontekście braku rozbudowanej infrastruktury transportowej.

Proponuję wyrównanie traktowania osób z Krakowa i  spoza niego, co może obejmować:

    Podjęcie działań w celu ułatwienia dostępu do transportu publicznego również dla osób spoza miasta – Warto pomyśleć o zwiększeniu l iczby połączeń komunikacji  miejskiej, a także o rozwijaniu systemu Park and Ride, aby osoby spoza miasta miały łatwiejszy dostęp do 
alternatywnych metod transportu.

    Rozważenie wspólnego okresu przejściowego – Warto, aby okres przejściowy obejmował nie tylko mieszkańców Krakowa, ale także osoby spoza miasta, szczególnie w przypadku osób, które często przyjeżdżają do Krakowa w celach zawodowych, zdrowotnych czy 

Proponowane rozwiązanie, które zakłada dopuszczenie do Strefy Czystego Transportu (SCT) pojazdów, które nie spełniają wymogów emisji  lub nie kwalifikują 
się do wyłączenia dla mieszkańców, po wniesieniu odpowiedniej opłaty, budzi moje wątpliwości. Choć z jednej strony może wydawać się rozsądne, z drugiej 
strony wprowadza nierówność oraz inne problemy, które warto rozważyć.

    Nierówność finansowa – Wprowadzenie opłat za wjazd do SCT w przypadku pojazdów niespełniających norm może stawiać osoby o niższych dochodach w 
trudnej sytuacji . Opłata za wjazd może być dużym obciążeniem, zwłaszcza dla osób, które korzystają z samochodu w codziennym życiu, np. dojeżdżając do 
pracy lub załatwiając sprawy codzienne. Dla wielu rodzin, zwłaszcza z mniejszych miejscowości, koszt ten może okazać się zbyt wysoki, a tym samym może 
wpłynąć na ich decyzje o dalszym korzystaniu z prywatnego transportu.

    Potencjalne nadużycia – Istnieje ryzyko, że system opłat zostanie wykorzystywany przez osoby, które będą płaciły jedynie za wjazd do Strefy, nie mając 
zamiaru zmieniać swojego pojazdu na nowszy. Może to prowadzić do sytuacji , w której osoby bogatsze będą mogły wjeżdżać do Strefy bez większych 
problemów, a mieszkańcy o niższych dochodach będą musieli  szukać alternatywnych rozwiązań. Taki system może wprowadzać poczucie niesprawiedliwości 
społecznej, co z kolei może wpłynąć na akceptację tej zmiany.

    Brak zachęt do zmiany pojazdu – Wprowadzenie opłat za wjazd może być korzystne dla osób, które potrzebują dostępu do miasta, ale nie jest to rozwiązanie, 
które zmotywuje właścicieli starszych samochodów do ich wymiany na bardziej ekologiczne. Opłaty mogą jedynie stanowić krótkoterminowe rozwiązanie, 
które nie przyczyni się do trwałej zmiany na poziomie jakości powietrza w mieście. Długofalowo potrzebujemy raczej systemu wsparcia, który umożliwi 
mieszkańcom wymianę starszych pojazdów na nowsze, bardziej ekologiczne, np. poprzez dofinansowania czy ulgi podatkowe.

    Zwiększenie zatorów i korków – Dopuszczenie większej liczby pojazdów do Strefy, nawet po wniesieniu opłaty, może prowadzić do zatłoczenia już teraz 
przepełnionych obszarów Krakowa. Więcej samochodów wjeżdżających do Strefy oznacza większy ruch w centrum miasta, co może pogłębić problem korków, 
hałasu oraz zanieczyszczenia powietrza. W efekcie może to podważyć cel SCT, jakim jest poprawa jakości życia w Krakowie.

Proponuję alternatywne podejście:

    Wprowadzenie systemu ulg lub dofinansowań do wymiany pojazdów, które nie spełniają norm SCT, na pojazdy bardziej ekologiczne, zamiast opłat za wjazd.
    Rozwój i poprawa dostępności transportu publicznego oraz rozbudowa systemu Park and Ride, aby osoby spoza miasta miały alternatywę do korzystania z 
samochodu.

Zaproponowana l ista wyjątków w projekcie Strefy Czystego Transportu (SCT) w Krakowie budzi wątpliwości zarówno pod względem sprawiedliwości, jak i  
praktyczności. Choć rozumiem potrzebę wprowadzenia pewnych wyjątków, które uwzględniają specyficzne potrzeby niektórych grup społecznych, 
uważam, że ta l ista powinna być bardziej przemyślana i  uwzględniać dodatkowe czynniki.

    Wyjątek dla pojazdów należących do krakowian – Pięcioletni okres przejściowy dla mieszkańców Krakowa jest rozwiązaniem, które ma na celu 
złagodzenie skutków wprowadzenia nowych norm. Jednak może to prowadzić do nierówności społecznych, ponieważ osoby, które posiadają starsze 
pojazdy, nadal będą mogły korzystać z nich w Strefie przez kolejne 5 lat, podczas gdy osoby spoza miasta nie mają takich przywilejów. 

    Wyjątek dla pojazdów specjalnych (np. pojazdy służb, transportu medycznego, itp.) – Pojazdy specjalne, które pełnią funkcje publiczne, jak karetki, 
pojazdy straży pożarnej, pojazdy związane z transportem osób niepełnosprawnych, powinny być zwolnione z wymogów SCT. Jednak należy zapewnić, że w 
przyszłości również te pojazdy będą spełniały wyższe normy emisji , by nie wprowadzać kolejnych, niepotrzebnych zanieczyszczeń.

    Wyjątek dla pojazdów zabytkowych i  historycznych – Uznawanie pojazdów zabytkowych jako wyjątku jest zrozumiałe, ponieważ tego typu samochody 
mają wartość kolekcjonerską i  historyczną. Niemniej jednak warto wprowadzić ograniczenia co do częstotliwości ich użytkowania w Strefie, aby nie 
przyczyniały się one do pogorszenia jakości powietrza, zwłaszcza w godzinach szczytu.

    Brak uwzględnienia innych grup społecznych i  pojazdów:

        Osoby z niepełnosprawnościami – Warto, aby osoby posiadające pojazdy przystosowane do potrzeb osób niepełnosprawnych również mogły 
korzystać z wyłączenia z wymogów SCT, niezależnie od norm emisji . Często takie pojazdy są starsze, a ich wymiana wiąże się z dużymi kosztami.

        Pojazdy używane w celach zawodowych (np. rolnicy, przedsiębiorcy, pracownicy służb publicznych) – Wprowadzenie wyjątków dla pojazdów 
używanych do celów zawodowych, zwłaszcza w obszarach wiejskich lub podmiejskich, mogłoby pomóc osobom, które nie mają alternatywnego dostępu 
do transportu publicznego. Dla wielu osób prowadzących działalność gospodarczą lub pracujących w zawodach, które wymagają dojazdu do pracy 
samochodem, nowe normy mogą stanowić poważne utrudnienie.

        Samochody elektryczne – Choć samochody elektryczne są już zwolnione z wymogu SCT, warto by istniały dalsze zachęty, np. zniżki na parkowanie czy 
preferencje przy korzystaniu z infrastruktury, aby motywować jeszcze większą l iczbę osób do wyboru ekologicznych środków transportu.

############# Strefa do granicy Alei lub w ogóle sam Rynek Wymagania są stanowczo za wysokie Conajmniej 10 lat Nie, ludzie, którzy nie mają pieniędzy na nowe auto, nie mają pieniędzy na opłaty. Strefę uważam za całkowicie niepotrzebną.
############# Strefa powinna objąć obszar wewnątrz pierwszej obwodnicy - czyli  Rynek Główny i  przyległe tereny. Uważam, że zaproponowany obszar jest bardzo złą propozycją. Strefa powinna objąć obszar wewnątrz pierwszej obwodnicy - czyli  Rynek Główny i  przyległe 

tereny. Żaden urząd, czy szpital nie mogą znaleźć się wewnątrz strefy.
Strefa nie powinna być na podstawie normy Euro, ponieważ dyskryminują ona pojazdy LPG oraz CNG, a dodatkowo np. pierwsze wersje hybryd, które są 
czystsze niż nowe auta, a z racji  roku produkcji  mają niższą normę. Wyższa norma Euro to NIE JEST JEDNOZNACZNE z "czystszym" autem.

Jest ok. Jeśli  strefa będzie obejmowała bardzo mały teren - jak zaproponowany przeze mnie - to może nie być nawet tego okresu. W przypadku zaproponowanego 
obszaru - jest to rozwiązanie niegodne ludzkiego rozumu. Bardzo złe.

Jeśli  strefa będzie obejmowała bardzo mały teren - jak zaproponowany przeze mnie - to może być. W przypadku zaproponowanego obszaru - jest to 
rozwiązanie niegodne ludzkiego rozumu. Bardzo złe.

############# Strefa powinna objąć obszar wewnątrz pierwszej obwodnicy - czyli  Rynek Główny i  przyległe tereny. Uważam, że zaproponowany obszar jest bardzo złą propozycją. Strefa powinna objąć obszar wewnątrz pierwszej obwodnicy - czyli  Rynek Główny i  przyległe 
tereny. Żaden urząd, czy szpital nie mogą znaleźć się wewnątrz strefy.

Strefa nie powinna być na podstawie normy Euro, ponieważ dyskryminują ona pojazdy LPG oraz CNG, a dodatkowo np. pierwsze wersje hybryd, które są 
czystsze niż nowe auta, a z racji  roku produkcji  mają niższą normę. Wyższa norma Euro to NIE JEST JEDNOZNACZNE z "czystszym" autem.

Jeśli  strefa będzie obejmowała bardzo mały teren - jak zaproponowany przeze mnie - to może nie być nawet tego okresu. Ma sens. Jeśli  strefa będzie obejmowała bardzo mały teren - jak zaproponowany przeze mnie - to jest to sensowne rozwiązanie. 

############# zmniejszyć granicę do okolic rynku albo zlikwidować całkowicie wszystko powinno być dostepnę "każde auto które prawnie jest dopuszczone do ruchu na podstawie ważnego przeglądu" powinno być 500 :) co to znaczy mieszkańca - co z ludźmi którzy żyją w krakowie ale nie mieszkają?

############# I Obwodnica Wszystkie urzędy i placówki medyczne 10 lat dla mieszkanców Krakowa oraz Powiatu Krakowskiego czyli nieważna jest ekologia tylko kasa karta inwalidzka
############# Powinna kończyć się maksymalnie w obrębie Alei Trzech Wieszczów, Wisły, Dietla i l ini i  kolejowej od Hali  Targowej do Politechniki Dojazd do każdego szpitala i  apteki dyżurnej powinny być nieograniczone Okres może być za krótki i zmuszać do wymiany samochód. Prawo nie powinno działać wstecz. Powinny auta mieszkańców jeździć do czasu sprzedaży lub zezłomowania Bzdura mająca wyłudzic pieniadze

Auto za darmo jest niedobre, ale za oplatą już dobre 
############# Ścisle centrum Krakowa Urzędy banki szpitale przychodnie specjalistyczne są w na terenie   Całego miasta . Jest to dyskryminacja osób, których nie stać na zakup lepszego auta a 

w tym programie nie uwzględniono dla krakowian na co dzień korzystających z tych urzędów czy szpitali  Przychodni  żadnych dotacji  i  dofinansowania w 
zamian za oddanie  auta nie spełniającego wymogów . I w ten sposób zawsze karze się najuboższych, którzy nie mogą się sami obronić 

Korzystam z Diesla z 2002 r i  mieszkam w Krakowie . Na zabiegi , rehabilitację czy operacje czy do specjalistów zmuszona byłabym korzystać z TAXI na 
którą też mnie nie stać . „Brawo” dla pomysłodawców tego rażącego w moim odczuciu bezprawia 

Dla mnie to wielka niesprawiedliwość . Na rehabil itację mogłam jeździć swoim starym dieslem . Teraz chcecie pozbawić wielu mieszkańców takich jak ja dostępu do wszelkich obiektów użyteczności publicznej i  tylko dlatego że nie stać mnie czy innych ludzi z Krakowa na 
wymianę auta. Jeszcze czas na to żeby zweryfikować podejście . Nie można tak dyskryminować ludzi 

Tak jeszcze mieszkaniec ma płacić skoro nie stać go nawet na wymianę starego auta na nowszy model . Tak najlepiej kopać leżącego . Szukacie tam pieniędzy 
gdzie ich naprawdę nie ma bo gdyby były byłyby lepsze auta

Wszyscy mieszkańcy miasta powinni  mieć przywilej korzystania z ulic miasta - podkreślam jeszcze raz że to nie bogatych nie stać na wymianę auta tylko 
biednych ludzi a te rozwiązania deptają ludzka godność bycia mieszkańcem Krakowa 

############# Stare miasto i  Kazimierz Dojazd samochodem do każdego miejsca tylko strefa objęta Starym miastem i Kazimierz Propozycja max. Euro 3 dla samochodów z si lnikiem diesla i  benzynowym Min. 10 lat Dziennej, miesięcznej, rocznej Studenci
############# Zmodyfikować uchwała  ma dotyczyć  wszystkich i  mieszkańców Krakowa i  osób  z okolic Krakowa którzy pracują, prowadzą działalność  w Krakowie Jak wszyscy to wszyscy nawet mieszkancy Beznadziejny Zwolnić też mieszkańców okolic którzy pracują i  prowadzą działalność w Krakowie
############# Granica wokół starego miasta i  kazimierza Szkoły, przedszkola, supermarkety, sklepy specjalistyczne. Euro 4 dla diesli , euro 3 dla benzyniaków bez zmian Bez zmian Bez zmian
############# SCT nie poprawi jakości powietrza w Krakowie. Za złą jakość powietrza w Krakowie odpowiedzialne są gminy ościenne, które nie stosują takich ani żadnych ograniczeń. Stworzenie systemu kontroli  SCT będzie kosztować dużo pieniędzy i koszt ten pokryją mieszkańcy! Przyniesie 

to tylko zysk osobom forsującym ten pomysł, mieszkańcy na tym nic nie zyskają! Wprowadzenie opłaty za wjazd jest w tym przypadku niedorzeczne. 
Rok produkcji  niema znaczenia. Po mieście porusza się już dużo pojazdów z niesprawnym systemem oczyszczania spalin (te systemy są wadliwe), które 
są wyprodukowane po 2018 roku. Nikt zdaje się nie zwraca uwagi na ten problem. Nie wspominając pojazdów ciężarowych, autobusów itp pojazdów 
prywatnych przedsiębiorców.

A po tym okresie nie wystarczy mieć pojazd z rocznika 2010 jak w poprzedniej propozycji  SCT tylko jeszcze nowszy. Komu to ma służyć? Mieszkańcy nie udźwigną tych wszystkich obostrzeń.

############# Turyści albo przedsiębiorcy bardzo często przyjeżdżają do Krakowa samochodami. Strefa umożliwiająca dojazd do P&R, a nie umożliwiająca skorzystania np. z parkingów hotelowych przyczyni się raczej do pogorszenia sytuacji ludzi prowadzących swoje biznesy, szczególnie 
jeśl i  chodzi o wielodniowe wizyty. Brak możliwości odwiedzenia przez rodzinę, która posiada starszy samochód. Dotyczy to zarówno sytuacji  bardziej dramatycznych (opieka nad osobą starszą), ale także zwyczajne wizyty na święta, zwyczajne odwiedziny. Umożliwienie do 
szpitala tylko od strony obwodnicy stwarza kuriozalną sytuację, gdy ktoś pilnie udaje się do szpitala po drugiej stronie miasta (dość normalna sytuacja w sytuacjach porodu albo powikłania aktualnego leczenia) i  tak pojedzie przez miasto, co stworzy przyzwolenie na łamanie 
przepisów początkowo w sytuacjach awaryjnych, potem coraz mniej awaryjnych.

Przynajmniej należałoby ze strefy wyłączyć trasy przelotowe (z powodów określonych w poprzedniej odpowiedzi), które będą łączyły punkty określone jako 
te przyzwolone (szpitale, ośrodki dla Seniorów). Być może określić godziny kiedy byłoby to możliwe (poza godzinami szczytu, kiedy zysk w czasie dojazdu 
obwodnicą a przejazd przez miasto byłby znaczący) albo system, który na wjeździe reagowałby na natężenie ruchu w mieście, kiedy jeśl i by było znaczne, a 
zysk w czasie przejazdu przez miasto pomijalny.

Problem z emisją nie jest związany głównie ze standardem emisji  Euro, a sprawnością samochodu. Samochód z wysokim standardem zawsze może być 
utrzymywany w taki sposób, że będzie zanieczyszczał powietrze bardziej niż samochody stare, ale dobrze utrzymane. Jest to bardzo częste. Może lepiej 
byłoby zrobić coś takiego, że samochód teoretycznie nie spełniający standardów, ale który podda się rzetelnemu badaniu, w którym wyjdzie, że jest 
sprawny i  nie zanieczyszcza nadmiernie powinien być dopuszczony? Dodatkowo uważam, że należy poszerzyć współpracę z Policją, pomóc wyposażyć ją 
w przenośne mierniki spalin, tak, aby zatrzymywanie dowodów rejestracyjnych niesprawnym samochodom w Krakowie (wycięty katalizator, niesprawny 
si lnik itd) stało się codziennością i  w dłuższej perspektywie nieuchronne w przypadku kogoś kto na co dzień jeśl i samochodem, który z daleka widać, jak 
zadymia otoczenie. 

W dłuższej perspektywie nie ma to znaczenia. Odczytuję to jedynie jako zagrywkę uspokającą dla mieszkańców (5 lat to daleki termin, kto wie co będzie za 5 lat), zamiast zrobić rozwiązanie, które będzie dobrze działać i  będzie akceptowalne od razu. Póki co nie da się przerobić pieniędzy na czyste powietrze. Pobieranie dodatkowych pieniędzy od osób mniej zamożnych jest szczególnym przypadkiem 
zbydlęcenia.

Dodałbym przedsiębiorców (płacących podatki, tworzących PKB przyczyniając się do rozwoju miasta i  kraju) oraz osoby fizyczne (płacą podatki, tworzą 
PKB przyczyniając się do rozwoju miasta i  kraju). Skoro to robią, nie należy im tego dodatkowo utrudniać, w przeciwnej sytuacji  wszystkim będzie 
trudniej (także władzom miasta). Jednak, jak już pisałem, miasto mogłoby czy to organizacyjnie czy finansowo wspierać Policję, żeby eliminować pojazdy 
ewidentnie niesprawne, tak aby taka eliminacja była nieuchronna dla pojazdów poruszających się regularnie po drogach miasta.

############# Sct to pogwalcenie konstytucyjnej wolnosci przemieszczania sie. W lockdownie prawie wszystkie auta stanely, smog bez zmian. To jeden z wielu argumentow, ze sct nie ma nic wspolnego zo ochrona srodowiska. Sct to pogwalcenie konstytucyjnej wolnosci przemieszczania sie. W lockdownie prawie wszystkie auta stanely, smog bez zmian. To jeden z wielu 
argumentow, ze sct nie ma nic wspolnego zo ochrona srodowiska.

Euro w cywilizowanych panstwach, czyli  nie w PL, zalezy od realnej emisji , nie od rocznika. To juz zostalo zaskarzone do Trybunalu Europejskiego. Sct to pogwalcenie konstytucyjnej wolnosci przemieszczania sie. W lockdownie prawie wszystkie auta stanely, smog bez zmian. To jeden z wielu argumentow, ze sct nie ma nic wspolnego zo ochrona srodowiska. Sct to pogwalcenie konstytucyjnej wolnosci przemieszczania sie. W lockdownie prawie wszystkie auta stanely, smog bez zmian. To jeden z wielu argumentow, 
ze sct nie ma nic wspolnego zo ochrona srodowiska.

Sct to pogwalcenie konstytucyjnej wolnosci przemieszczania sie. W lockdownie prawie wszystkie auta stanely, smog bez zmian. To jeden z wielu 
argumentow, ze sct nie ma nic wspolnego zo ochrona srodowiska.

############# wewnątrz II obwodnicy każde park and ride - powinno być więcej P&R podobne wyłączenie powinno obowiązywać dla aut należących do mieszkańców powiatu krakowskiego wyjątek powinien obowiązywać także dla aut należących do mieszkańców powiatu krakowskiego - wiele z tych osób dojeżdża do pracy w Krakowie
############# Ścisłe centrum Również „obwarzanek krakowski” powinien w to wejść, bo jest to „sypialnia”

Krakowa. 
############# Obszar położony wewnątrz II obwodnicy Krakowa (aleje nie wliczają się). Po wybudowaniu całej obwodnicy autostradowej (IV obwodnica) - można włączyć aleje do obszaru strefy. Przede wszystkim projektowany zasięg SCT (prawie cały Kraków) jest definitywnie za duży, jeśli  będzie on ograniczony do obszaru wewnątrz II obwodnicy 

problemy z dojazdem do ważnych miejsc znikną.
Pierwotnie planowany projekt zakładał wykluczenia dla benzyn poniżej Euro 3 oraz poniżej Diesel Euro 5 - miało to wejść 1.07.2026. I tak wykluczał 
bardzo wiele osób, jednak nie aż tak jak w projekcie z 2024, gdzie mowa już o minimum benzynie Euro 4 Diesel Euro 6 - co jest już zupełnym jest 

SCT w obecnie planowanym kształcie nie ma racji  bytu. Wyłączenie może zostać jeśl i już chcecie go stosować ale dotyczyć powinien maksymalnie tego obszaru, który opisałem powyżej (wewnątrz II obwodnicy). Jest to zwykłe karanie pieniężne ludzi których np. nie stać na nowsze auto bądź po prostu ich samochód jest zupełnie sprawny i  nie ma powodu do zmiany. 
Sztucznie narzuconym powodem byłoby właśnie wprowadzenie SCT.

############# Jestem przeciwny wprowadzaniu SCT w Krakowie. Mimo iż jestem mieszkańcem i nie obejmą mnie ograniczenia, uważam, że jest ona zbędna. Ograniczenie ruchu w centrum, więcej parkingów na obrzeżach miasta, lepsza infrastruktura tramwajowa. Rozwiązania siłowe nigdy nie sprawdzają się 
na dłuższą metę.

Jestem przeciwny takim ograniczeniom. Rozwiązanie jest sprzeczne z samym sobą. Jakim celem jest SCT? Czyste powietrze czy zmuszanie ludzi do kosztów? Za kilka zł auto będzie nagle ekologiczne? 
Nie widzę w tym sensu.

############# Cały Kraków Uważam iż każdy będzie deklarował że jedzie do w/w miejsc dojazdu. Euro 4 dla PB oraz Euro 5 dla ON w wyżej wymienionym propozycją jest minimalną opcją która jest akceptowalna. Uważam iż to wystarczający okres dla mieszkańców Krakowa do wymiany pojazdów na nowsze modele. Uważam że takie rozwiązanie jest nie korzystne ponieważ dalej to nie eliminuję zmniejszenia zanieczyszczenia. Uważam że to dobra propozycja.
############# Proponuję zmniejszyć strefę czystego transportu do 0. Nie chcemy strefy oraz segregacji  ludzi. Jeżeli strefa ma zostać wprowadzona to tylko na podstawie badania technicznego danego pojazdu, a nie normy 

euro przy której nowe samochody kopcą bardziej niż dobrze utrzymany stary samochód. 
Strefa nie powinno istnieć. Jeżeli chcemy ograniczyć spaliny to wprowadzmy zakaz posiadania samochodu powyżej pojemności 1.6 Mieszkańcy Krakowa jak i  przyjezdni turyści z których żyje Kraków powinni mieć  możliwość swobodnego poruszania się po Naszym mieście a nie mieście garstki radnych. Opłaty powinny być wprowadzone jedynie dla aut na podstawie przeglądu techicznego i  prawdziwej emisji  spalin a jej DOMNIEMANEJ emisji  Nie chcemy strefy

############# Obszar wewnątrz plant. Wymagania odnośnie norm emisji  pojazdów bez powiązania z pokonywanym dystansem to jedna wielka bzdura!  Z rury wydechowej pojazdu z normą 
euro 6 nie leci górskie powietrze,a z euro 3 gaz bojowy. Należy określić l imit NOx na pojazd, im pojazd mniej emituje gr/km, tym większy dystans może w 
mieście pokonać. Prosze nie robić ekologa z radnego popier... po centrum kilkulitrowym suvem dzień w dzień, a truciciela z osoby, która raz na tydzień 
przejedzie 10km do sklepu pojazdem z normą euro2. Te starsze pojazdy dlatego jeszcze funkcjonują, bo nie są intensywnie eksploatowane.

Limit bezwzględnej emisji  tlenków azotu na mieszkańca w kg/rok, niższy l imit dla osób z poza Krakowa. Hipokryzja, czyli  jak zapłaci to już nie truje. Co to wielkość emisji? Chodzi o sumaryczną emisje[gr], emisje na kilometr [gr/km], a może emisje na rok [gr/rok], 
emisję na jeden wjazd do miasta?
Kto będzie beneficjentem uzyskanych środków?
"Zatruci" mieszkańcy, czy jakiś "śfiagier" klepiący ławki do parku po 100 tyś sztuka?

############# Strefa powinna obejmować tylko ścisłe centrum 
############# Wogule jej nie wprowadzać. Bo to nic nie da. Wszystko poza ścisłym centrum Krakowa czyli  rynek główny Dyskryminacja ludzi biedniejszych Nie powinno być ograniczeń czy mieszkaniec Krakowa czy nie. Podział ludzi. Chore!! Nie ma czy mieszkaniec czy nie. Nie powinno się dzielić ludzi 
############# Absolutnie nie ma być żadnych granic ani żadnej strefy SCT w Krakowie!

  Stop jakimkolwiek ograniczeniom w poruszaniu się pojazdami dopuszczonymi do ruchu!
Absolutnie nie ma być żadnych granic ani żadnej strefy SCT w Krakowie!
  Stop jakimkolwiek ograniczeniom w poruszaniu się pojazdami dopuszczonymi do ruchu!

Absolutnie nie ma być żadnych granic ani żadnej strefy SCT w Krakowie!
  Stop jakimkolwiek ograniczeniom w poruszaniu się pojazdami dopuszczonymi do ruchu!

Absolutnie nie ma być żadnych granic ani żadnej strefy SCT w Krakowie!
  Stop jakimkolwiek ograniczeniom w poruszaniu się pojazdami dopuszczonymi do ruchu!

Absolutnie nie ma być żadnych granic ani żadnej strefy SCT w Krakowie!
  Stop jakimkolwiek ograniczeniom w poruszaniu się pojazdami dopuszczonymi do ruchu!

Absolutnie nie ma być żadnych granic ani żadnej strefy SCT w Krakowie!
  Stop jakimkolwiek ograniczeniom w poruszaniu się pojazdami dopuszczonymi do ruchu!

#############
############# 5 lat wyłączenia to krok w dobrą stronę, sam mam auto, którym wjadę do ekologicznego Berlina, ale nie mógłbym poruszać się nim po Krakowie (a jeżdżę średnio 1x w tygodniu i  nie chcę kupować nowego samochodu, ale trudno mi też przy małych dzieciach kompletnie z niego 

rezygnować). Zastanawia mnie czemu w Krakowie wprowadzamy ostrzejsze reguły niż w Berlinie? Tam od lat wystarcza zielona plakietka i Euro 4.

Wydaje mi się, że albo należałoby wprowadzić reguły berlińskie, albo dać nieograniczoną abolicję dla krakowian na auta zarejestrowane przed 2025, wymiana aut nastąpi naturalnie (niespełniające euro 4 to już albo obiekty muzealne, albo wkrótce się nimi staną i  pewnie mały 

Jest to kompletnie zbędne rozwiązanie. Wszystkie zmiany na plus.

############# Zapoznałem się z propozycją i  uważam że należy ją zmodyfikować i utworzyć SCT w granicach 1 obwodnicy Krakowa, spełnia warunki ustawy i  nie utrudniać życia mieszkańcom ani nie wpłynie na dochody miasta.  
############# Tylko centrum. Dlaczego wyklucza się diesle euro 5 z fi ltrami cząstek stałych? Takie samochody były sprzedawane ludziom jako najbardziej ekologiczne jeszcze w 2012 

roku. Karzecie ludzi za dokonywanie ekologicznych wyborów. To producenci samochodów oszukiwali, a nie ich posiadacze. Nigdy nie uwierzę, że kupując 
elektryka uratuję planetę. Za pięć lat będziecie kazali  mi go zezłomować i  kupić jeszcze nowszy pojazd.... i  tak w kółko.

A co z mieszkańcami z powiatu dojeżdżającymi do Krakowa do pracy? Będą kupowali  nowy samochód? Negatywnie. Karzecie za bycie ekologicznym. Diesle jeszcze w 2012 były reklamowane jako produkt ekologiczny. Ludzie pracujący, zarzynający się od rana do wieczora za wasze urzędnicze fanaberie.

############# Które miasto całe się zamyka? Wiecie że ludzie często nie z własnego widzi mi się jeżdżą samochodem? Przeważnie stare auta które wjeżdżają to ludzie z wiosek gdzie nie ma jak inaczej dojechać do waszego Krakowa!!  Zróbcie sobie strefę wokół magistratu. Genialnie (IRONIA!!) a co z innymi kierunkami ? Osoby z Zabierzowa mają jechać na Prokocim samochód zostawić i  stamtąd dojechać sobie na Bronowice? Euro 4 powinno wjechać Spoza Krakowa ludzie też powinni mieć więcej czasu na wymianę auta!!!! Oceniam że jesteście złodziejami i  macie w ***ie, W ***IE to że zrobicie krzywdę takim osobom które naprawdę nie mają jak dojechać na godzinę 8 do pracy!!!!! Pomyślcie o osobach pracujących spoza Krakowa!!!

############# Co najwyżej płyta rynku głównego Przychodnie, galerie handlowe, uczelnie, bliscy, rodziny oraz wszystkie miejsca pracy, do których ludzie muszą dojechać każdego dnia bez względu na rok i  
EURO swojego samochodu.

Dla benzyny EURO1 bez ograniczenia roku produkcji , dla diesla EURO1 również bez ograniczenia rokiem produkcji Mieszkańcy, którzy codziennie muszą dojechać ze względu na własne plany i  cele nie powinni mieć żadnego ograniczenia wraz z okresem lat. Bardzo źle, dyskryminująco, a sam pomysł jest utopijny. Nikt nie powinien mieć nakazu wniesienia opłaty za wjazd do miasta, w którym może przykładowo się 
uczyć lub pracować, nie wspominając już studentów, którzy czasami nie mają możliwości dojazdu do Krakowa ze swoich miejscowości w inny sposób niż 
samochodem. Nie powinno być żadnego obowiązku wniesienia opłaty

Grupy społeczne, które powinna zostać uwzględniona to: wszyscy ludzie zarabiający w Krakowie, studenci, oraz ludzie którzy dojeżdżają do Krakowa w 
jakimkolwiek zakresie własnych planów i celów

############# Zróbcie coś żeby ułatwić dojazd do pracy osobom spoza Krakowa!!! A później zamykajcie sobie swój Kraków!!!! Euro 4 i  diesle z 2005 powinny wjeżdżać przez najbliższe 5 lat Osoby pracujące spoza Krakowa powinny również mieć dłuższy czas na wymianę samochodu! Osoby pracujące spoza Krakowa np. powiat krakowski powinny również mieć dłuższy czas na wymianę samochodu bez ponoszenia opłat za wjazd.
############# Uważam, iż strefa powinna zostać zmniejszona. Uważam, że powinno się również uwzględnić możliwość dojazdu do zakładu pracy np. na podstawie dokumentu wystawionego przez pracodawcę. Jak 

powszechnie wiadomo duża część osób dojeżdża spoza Krakowa do zakładów pracy. Gdyby wyłączyć taką możliwość to może zaistnieć sytuacja, w której ze 
względu na niedogodności pracownik będzie wolał zmienić pracę. Spowoduje to odpływ pracowników z krakowskiego rynku pracy i  jednoczesne 
przesycenie w okolicznych mniejszych miejscowościach.

Uważam, że również starsze samochody powinny mieć możliwość wjazdu. Będąc szczerym uważam, że tylko niewielki odsetek społeczeństwa stać na 
spełnienie postawionych wymogów. Jako osoba młoda, planująca zakup własnego mieszkania musiałbym zarabiać ponad 7000 netto, by stać mnie było 
na godne życie, spłatę raty kredytu oraz raty za samochód. Jest to spowodowane m.in. wysokimi cenami wynajmu i  zakupu mieszkań w Krakowie.

Jak wyżej, uważam, że takie wyłączenie powinno być również zastosowane w kierunku osób pracujących w Krakowie. Uważam to za złe rozwiązanie. Jako osoba zarabiająca najniższą krajową uważam, że znacznie nadszarpnęłoby mój budżet miesięczny. Nie do każdego miejsca 
można dostać się swobodnie komunikacją miejską, natomiast w godzinach nocnych graniczy to już z cudem.

Mam nieodparte wrażenie, że w tych wszystkich przepisach zostały uwzględnione wyjątki dla niewielkich grup społecznych, ewidentnie żyjących ponad 
"przeciętnego Kowalskiego". Natomiast "przeciętny Kowalski" będzie ponosić koszty tego typu przedsięwzięć.

############# nie wprowadzać, bądź zawęzić do starego miasta całe miasto powinno być dostępne na tych samych zasadach dla wszystkich kierowców nie wyzej niż euro 1, z roku na rok ludzie kupują używane lecz nowsze auta. zakaz powinien dotyczyć aut z wyciętym dpf nie ma żadnych podstaw aby dyskryminować użytkowników aut pod względem lokalizacyjnym czy też majatkowym jest to rozwiązanie reperujace budżet miasta, zmniejszające dolegliwość SCT przy wjeździe okazjonalnym dla ludzi którzy rzadko przejeżdżają przez Kraków to samo co w punkcie 4 - wszyscy jesteśmy równi wobec prawa
############# Powinna objąć co najwyżej Stare Miasto. Jak to niby będzie weryfikowane? Czy takie wykluczenia nie pogłębią tylko problemu, bo te konkretne miejsca będą bardziej oblegane co zwiększy korki i  

tym samym emisję zanieczyszczeń??
Dla mnie to w ogóle jest słaby pomysł, mam stary samochód, ale poruszam się nim praktycznie tylko jak jadę do rodziny poza Kraków. W pozostałych 
przypadkach poruszam się komunikacja, ale w oczach rządzących i  tak jestem większym trucicielem niż właściciel  super ekstra nowoczesnego diesla 
codziennie dojeżdżający nim codziennie do pracy. Dla mnie to niepojęte. 

To akurat nie jest najgorsze, czy nowi mieszkańcy też będą mogli z tego skorzystać? Właśnie odebraliśmy mieszkanie na które nas było stać. Na co będą wykorzystane te pieniądze?? Na nowe autobusy? Tańsze bilety komunikacyjne? Proszę o konkrety. No nie wiem, może osoby z niepełnosprawnościami powinny zostać uzwzględnione.

############# Uważam, że nie potrzebna jest tzw. strefa czystego transportu w Krakowie. Jestem jej całkowicie przeciwna. Proponuję zbudować kolejną obrotnice, aby wyprowadzić nadmierny ruch samochodowy poza miasto i  od razu będzie "czyściej". Uważam, że niedorzeczny i wykluczający saniorów pomysł. Mój teść, który mieszka 5 km od nas, nie będzie mógł z teściową przyjechać pobyć z nami i  
wnukami, bo ma za stare auto. W taki sposób negatywnie wpływa się na relacje rodzinne i  komfort mieszkańców, którzy w razie choroby dzieci mogą l iczyć 
na wsparcie...

Może warto zacząć myśleć empatycznie zamiast ekonomicznie...bo kto na tym staci? Tylko mieszkańcy, notabene wasi wyborcy... Uważam, że nie należy nikogo dyskryminować za to jakie ma możliwości finansowe (np. zakup nowego auta). Jestem za całkowitym wycofaniem się z tego projektu. Mam nadzieję, że jako osoby wybrane przez mieszkańców na swój urząd/służbę w końcu zawalczycie o nasze 
dobro. 

Kolejna dyskryminacja finansowa... jestem całkowicie przeciwna. Nadal używam, że do dyskryminacja finansowa. Moją propozycją jest pozostanie przy tym co jest aktualnie.

############# Wyłącznie stare miasto (planty) i  Kazimierz. Zaproponowana przez Państwa granicą strefy jest nie do przyjęcia!!!! Przygotowana propozycja jest nie do przyjęcia!!! Mieszkańcy Krakowa diesel do euro5 lub auta 2011 roku, rezygnacja z okresu 5 lat wyłączenia spod wymogów SCT Mieszkańcy Krakowa diesel do euro5 lub auta 2011 roku (bezterminowo), rezygnacja z okresu 5 lat wyłączenia spod wymogów SCT. Dyskryminacja majątkowa, na lepszych i  gorszych. Źle oceniam takie rozwiązanie. Należy zmniejszyć granicę SCT do rynku, kazimierza i  zl iberalizować normy 
do euro 5.

############# Z
Niema żadnych granic cały Kraków jest nasz

Cały Kraków To jest oszustwo i  naciąganie ludzi na koszty Zero strefy Co to za ekologia zwykle oszustwo Tesz oszustwo

############# Stare miasto - dzielnica 1 10 lat
############# Nie powinno być takiej strefy w Krakowie. Nie powinno być takiej strefy w Krakowie. Nie powinno być takiej strefy w Krakowie. Nie powinno być takiej strefy w Krakowie. Nie powinno być takiej strefy w Krakowie.
############# Nie powinno w ogóle być STC w Krakowie. Nie powinno być w ogóle STC w Krakowie. Nie powinno być w ogóle STC w Krakowie. Nie powinno być w ogóle STC w Krakowie. Nie powinno być w ogóle STC w Krakowie. Nie powinno być w ogóle STC w Krakowie. 
#############
############# NIE!!! DLA SCT NIE!!! DLA SCT NIE!!! DLA SCT NIE!!! DLA SCT NIE!!! DLA SCT NIE!!! DLA SCT
############# UWAZAM ZE SCT JEST TOTALNA POMYŁKĄ I 90 PROC MIESZKANCOW TEGO NIE CHCE! Stare Samochody z biegiem czasu zutylizują się same naturalnym procesem zużycia! 100 lat Czyli  jak zapłacą to będą mogły wjechać i  wszyscy będą szczęśliwy i  zdrowi i  powietrze będzie czyste!
############# Ścisłe centrum Tereny spoza ścisłego centrum, dzielnice ościenne z obwodnicami Obecna propozycja (2005r lub euro4 dla benzyny, 2014r lub euro6 dla diesla) jest maksymalnym obciążeniem jakie może znieść portfel przeciętnego 

kowalskiego
Powinien być okres 5 lat wyłączenia dla wszystkich, poza radnymi tego miasta. Wulgarny skok na pieniądze i  wolność obywateli! Radni do MPK albo na taczki! Samochody zarejestrowane w Polsce! Płacimy masę podatków, w konstytucji jest zapisane prawo do swobodnego podróżowania! Obecna l ista to śmiech 

na sali! 
############# Uważam że ta strefa godzi w podstawowe prawa człowieka do własności i  poruszania się. Oraz jest batem urzędników na ludzi mniej zamożnych oraz czystym wyzyskiem. Uważam że jeśli  strefa już musi zostać wprowadzona powinna zostać ograniczona do centrum oraz mieć mniej restrycyjne normy emisji . Myślę że można zacząć od 2005 roku dla benzyny jak i dla ON. Samochody z si lnikiem disla to dużo niższe koszty paliwa i  gdy ktoś dużo jeździ odczuje to 

dobitnie w swoim portfelu co gorsza  jeśli  będzie musiał zmienić samochod pod przymusem moim zdaniem jest to przekroczenie wszelkich granic 
gwarantowanych konstytucją oraz prawami człowieka.

5 lat to zdecydowanie za mało. W jaki sposób jeszcze zamierzacie doić społeczeństwo czy podatki i  chore ceny energi żywności i  wszystkiego innego nie wystarczą. Skupcie się na problemach 
ludzi zamiast zajmować się eko głupotami. Unia to 10% powierzchni świata reszta ma to gdzieś dla czego mamy za to płacić? Stanowczo sie na to nie zgadzamy.

Ta niedorzeczna ustawa powinna zostać zniesiona bez wyjątków.

############# Założenia oceniam jako poprawne Zgadzam się z przedstawioną propozycją Brak uwag Zgoda Zgoda Zgoda
############# Rynek Główny Proszę uwzględnić przy samochodach elektrycznych że prąd jest wytwarzany z źródeł emitujących CO2 Więc proszę do takiego auta dodać emisję CO2 

oraz doliczenie również emisji  CO2 potrzebnego do wyprodukowania oraz utylizacji  akumulatora trakcyjnego. Wtedy Państwo obniżą kryteria żeby 
cokolwiek mogło wjechać.

Rekomendacja to zaniechanie działań i  zostawienie wszystkiego tak jak było. Jak w punkcie 4 dodatkowa grupa wszystkie pojazdy spalinowe.

############# Brak Strefy Czystego Transportu Brak Strefy Czystego Transportu brak standardu emisji  Euro Brak Strefy Czystego Transportu Brak Strefy Czystego Transportu Brak Strefy Czystego Transportu
############# Jeśli  już to maksimum 2 obw Krakowa To jest bzdura Nie rozumiem dlaczego bogacz może smrodzić mają euro 6 i  duży si lnik, a biedny z seicento nie wjedzie, jeśli  już to nominalna wartość emisji  i  dobre 

badania techniczne
Nie powinno być wyjątków , ew płatny wjazd

#############
############# Powinna ograniczać się do ścisłego centrum Krakowa. Kraków nie ma odpowiedniej infrastruktury oraz parkingów na obrzeżach miasta aby zostawić auto i  szybko dojechać komunikacja miejska w dowolne 

miejsce. Najpierw infrastruktura a później strefa.
Diesel od euro 4 powinien być dopuszczony. W Niemczech tak zrobiono gdyż ta norma stanowiła duży przełom w emisji . Mieszkańcy Krakowa nie powinni być obejmowani strefą w ogóle. Wiele osób w Krakowie pracuje a mieszkają poza miastem. Dla nich też powinien być ki lkuletni  okres na zmianę auta z dostosowaniem do norm. Taki sposób naliczania opłaty jest abstrakcyjny. Ktoś może przez ki lka godzin jeździć po Krakowie a ktoś inny wjedzie do miasta i  auto będzie zaparkowane 

przez ki lka godzin bo dana osoba będzie w pracy. Należy odróżnić czas emisji  spalin od czasu bezczynności pojazdu.
Zwolnienie powinno obejmować pojazdy osób niepełnosprawnych posiadających karty parkingowe dla niepełnosprawnych.

############# Tylko ściśle centrum. Min euro 2 niezależnie czy diesel czy benzyna i  tyle. Mieszkańcy płacący podatki w Krakowie powinni jeździć czym chcą dożywotnio. To gdzie ta ekologia ??! Jak zapłacisz to już jest ekologicznie, śmiech na sali . Powinien być uwzględniony tzw. nagły wypadek, czyli  np musisz szybko dojechać do szpitala to możesz jechać 50 letnim dieslem. Poza tym auta 
zabytkowe/historyczne (ale tylko te naprawdę zabytkowe a nie np audi z lat 90) powinny móc wjeżdżać zawsze bez żadnych ograniczeń czasowych.

############# Tylko Rynek Wszystkie szpitale, stworzone park and ride, przychodnie, oto placówki. Strefa powinna się ograniczać wyłącznie do najbliższego terenu Rynku Mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni spod wymogów SCT bezterminowo.
############# Diesle Euro 5 Benzyny Euro 4 tak jak było mówione jeszcze niedawno. Dużo osób kupiło takie właśnie auto z myślą o SCT przynajmniej do 2028 roku. Dla kogoś kto mieszka po za Krakowem a pracuje w Krakowie powinny być to mniejsze opłaty.
############# uważam że powinno być od emisji  Euro5 , większość miast np. Warszawa ma taki standart to jest skok na kasę dla właścicieli  pojazdów
############# Tylko ścisłe centrum (wokół plant, ewentualnie ulice sąsiadujące) Dla mieszkańców istotne jest bezproblemowe poruszanie się po obszarze całego miasta. Niestety ceny nie zachęcają do korzystania z MPK, a mniej 

zamożni  mieszkańcy nie mogą sobie pozwolić na wymianę pojazdów.  
Mieszkańcy powinni  mieć możliwość jazdy autem, które nabyli  np. 3 lata przed terminem wprowadzenia strefy do momentu l ikwidacji  lub sprzedaży 
danego pojazdu.  

Proponuję zaproponowanie dofinansowania do zakupu pojazdów spełniających normy tak jak to miało w przypadku wymiany pieców.  Opłaty jeżeli  już, powinny być pobierane za wjazd tylko do ścisłego centrum.  Tak jak wspomniałem powinny być wyłączone wszystkie pojazdy zakupiine przez mieszkańca 3 lata przed wejściem SCT w życie.

############# Nie należy jej wprowadzać, totalny bubel.
Ustawa, która ma za zadanie chyba tylko wykluczyć i zepchnąć na margines najbiedniejszych w w naszym społeczeństwie, są inne metody walki z zanirtrzyszczeniem powietrza.

A dlaczego akurat ten obszar, może pod szkoły i  przedszkola też powinno sie dać, a do sklepu dlaczego nie ... Tylko nowo rejestrowane pojazdy powinny być objęte strefą. Pojazdy, które są zarejestrowane powinny bez ograniczeń moc poruszać się po całym kraju. 
Dlaczego ktoś uporczywie próbuje aby przepisy d,ialaly wstecz.

Dożywotnia !!! pojazd który został raz dopuszczony do ruchu powinien moc poruszać się bez ograniczeń do jego tzw. śmierci technicznej. Jakiś żart nie zgodny z konstytucją Nie ma wyjątków traktujemy wszystkich rowno bogatych i  biednych.

############# Wokół pierwszej obwodnicy 10 lat wyłaczenia Złe rozwiązanie Samochody specjalne i  zabytkowe powinny mieć możliwość wjazdu bez ograniczeń.
############# Jezeli  już to tylko ścisłe centrum Wszystko oprocz ścisłego centrum bez alej Te ograniczenia sa niedopuszczalne , jesl i  pojazd ma przeglad i  wazne ubezpieczenie nikt nue ma prawa zakazywać 

poruszania sie nim
Dla mieszkancow płacących  podatki w Krakowie żadnych ograniczeń Za drogo Dla mieszkańców płacących podatki W KRK żadnych ograniczeń 

############# Tylko.scisle centrum do plant Nie.ma wystarczającej i lości miejsc parkingowych na drogach dojazdowych aby przesiadać się do zbiorkomu. Gminy ościennych nie.maja odpowiedniej 
komunikacji  aby swobodnie.dojezdzc do pracy szkoły itp.

Dlaczego wprowadzamy najostrzejsze możliwe regulacje diesel euro 4 w Warszawie Berlinie ok a w.krakowie już nie Oczywiście że powinien wynosić conajmniej 10 lat Bardzo kosztowne szczególnie dla osób z gmin osiennych kogo będzie stać prowadzić.biznez w.krakowie.i.placix 500 PLN miesięcznie dodatkowo To trzeba powinno być na 10.lat

############# Rezygnacja z tej strefy bo w ogonie nie mam nic wspólnego z ekologią. Chyba że potraficie zatrzymać powietrze w jednym miejscu to wtedy to miało by sens. Cała Stefa jest nie legalna i  sprzeczna z konstytucją. Urzędnicy nie mogą zarobić ludziom poruszania się autami. Nie wprowadzaj tej idiotycznej pseudo strefy czystego powietrza. Dyskryminacja bo wszyscy powinni  być traktowani  jednakowo i  mieć wjazd do miasta bez idiotycznych zakazów. Bardzo złe bo już płacimy bardzo dużo podatków w paliwie i  przy kupnie auta. Strefa niezgodna z konstytucją i  łamie wolność prawa człowieka. 
############# Pytania są tendencyjne. Granica strefy powinna obejmować obszar wokół starego miasta opierając się na alejach 
############# Strefa powinna zawierać się w granicach Rynku Głównego (sct nie powinna w ogóle powstawać gdyż dyskryminuje osoby mniej zamożne, utrudni  dostęp do różnego rodzaju placówek czy to oświaty, czy medycznych..., i tp.! ). Sct nie powinna w ogóle powstawać gdyż dyskryminuje osoby mniej zamożne, tym samym łamie prawo (Konstytucje) mówiące o równości wobec prawa! Sct nie powinna w ogóle powstawać gdyż dyskryminuje osoby mniej zamożne ( auto z si lnikiem V8 i  normą Euro 6 spalające w mieście 20-25 l itrów 

paliwa na 100km wjedzie, a zadbany samochód z normą Euro 2 spalający 6-6,5 l itra na 100km nie, który zarazem mnie szkodliwych substancji  
produkuje do atmosfery, tak samo auta zasilane LPG), tym samym łamie prawo (Konstytucje) mówiące o równości wobec prawa! 

Sct nie powinna w ogóle powstawać gdyż dyskryminuje osoby mniej zamożne, utrudnia dostęp do różnego rodzaju placówek czy to oświaty, czy medycznych..., i tp.! Hipokryzja! Zróbcie darmowy dobrze rozwinięty transport publiczny ( wybudujcie metro ) to większość zostawi auta w domu, a nie sct! Żadne wyjątki, STOP SCT !!!  Sct dyskryminuje osoby mniej zamożne, utrudnia dostęp do różnego rodzaju placówek czy to oświaty, czy medycznych..., itp.! 

############# Wcale lub minimalna możliwa powiedzmy maks obszar Starego Miasta. Cale miasto, chce moc dojechac wlasnym autem do wlasnego domu, wszelkie park & ride i  petle tramwajowe, szpitale, urzedy, szkoly, przedszkola, sklepy. Dowolne auto przechodzace badania techniczne. Dlaczego ludzie maja byc wykluczeni ze wzgledu na to ze maja nieszczescie mieszkac w Krakowie ? Dopoki samochody sa sprawne technicznie i  przechodza przeglad moga jezdzic. Moze zamiast metody kija dac marchewke, solidna komunikacja, koniec chaotycznych remontow paralizujacych cale miasto i  trwajacych lata. Ciagle trasy rowerowe. Nie kazdy mieszka w centrum, 
na obrzezach majac dzieci nie da sie polaczyc pracy zawodowej i  wychowania dzieci bez samochodu. 

Samochody powinny byc dopuszczone dopoki przechodza badania techniczne. Dopoki ktos placi podatki w Krakowie nie powinien byc za to karany w zaden sposob. Jesli  zostana ograniczone moje prawa i  bede zmuszony zmienic 
samochod, bede placil  podatki poza Krakowem (a place duzo). Powinny zostac wykluczone rowniez samochody 4x4 -> ludzie pracuja nad nimi latami, 
zeby moc w weekend wyjechac poza miasto, inwestujac w nie mnostwo czasu pieniedzy i serca i  to ma zostac odebrane ? 

#############  Strefa powinna obijmowac tylko ścisłe centrum Krakowa. Co z ludźmi jadącymi na zakupy fo galeri i  z gmin np powiaty krakowskiego? To zamrozi gospodarkę A osoby które pracują w Krakowie  i  tam
Płaca podatki ale mieszkają poza obrębem Krakowa Np powiat krakowski? 

Pierwszy plan był mniej restrykcyjny A co z ludźmi powiatu krakowskiego którzy pracują w Krakowie i  tam
Płaca podatki? 
Czy mieszkaniec Krakowa którego auto nie spełnia wymogów a pracuje np w Niepołomicach także będzie płacił za wjazd do Niepolomic?

Strefa powinna o ojmijać jedynie ścisłe centrum Krakowa Zły pomysł od samego początku. To ludzie tworzą tu społeczność Krakow plus gminy pobliskie 

############# Pętla tramwajowa Bronowice zadnej strefy dla bogatych bezterminowe negatywnie
############# Jak już musicie bo pieniążki wzięliście to ściśle centrum. Nie zamykajcie od razu całego Krakowa. Inflacja szaleje, ludzi nie stać na wymianę samochodów. Powiedzcie co zaproponowaliscie mieszkańcom powiatu krakowskiego? Żeby nie był zakaz i  tyle. Czy będzie więcej miejsc parkingowych, czy będę miała 

miejsce w pociągu przed 8? A już go nie ma. 
Za bardzo restrykcyjne. Na moim przypadku - nie zaparkuje przed 8 na parkingu PKP i  nie wsiądę zapewne do pociągu bo nie będzie miejsca. Przedszkole mam czynne od 7 i  uwaga nie dojadę do pracy na 8. Przedszkole mam na wsi, pracę w Krakowie. Wysiądę z pociągu i  muszę iść 2 km na nogach!!! Co 

mi zaproponujecie żeby mnie nie zwolnil i? Jak raz drugi nie wsiądę do pociągu, spóźnię się. 
To jak zapłacę to nagle nie śmierdzi mi z rury? Dlaczego powiat krakowski też nie może mieć więcej czasu na wymianę samochodu!?!!!? Myślałam że mieszkamy w demokratycznym państwie.. ale chyba 

się myliłam 
############# Strefa powinna obowiązywać maksymalnie centrum Powinno się móc dojechać, wszędzie. Nie każdego stać na zmianę auta. Tragiczne. To sytuacja gdzie biedni są wykluczani i  ponoszą największe koszty. Bogaci jak zawsze wygrywają. Jeden wielki  wstyd i  faszyzm Wykluczcie dodatkowo z tego chorego pomysłu każda czesc Krakowa 
############# Norma euro 6 dla diesla jest zbyt rygorystyczna, euro 5 w pierwszym okresie po 2025 roku jest lepszą propozycją. Norma euro 6 dla diesla jest zbyt rygorystyczna, euro 5 w pierwszym okresie po 2025 roku jest lepszą propozycją.
############# Nowa propozycja nadaje się tylko do wyrzucenia. W dalszym ciągu jest to ciąg narzuconych przepisów bazujących na dyskryminacji majątkowej Cały Kraków powinien być strefą wolną od SCT Każdy samochód posiadający homologację i  ważne badanie techniczne jest upoważniony do podejmowania udziału w ruchu ulicznym zgodnie z prawem, 

a każda ingerencja w to jest formą dyskryminacji  finansowej
Nie powinno być strefy To kolejny przykład dyskryminacji  finansowej i  dodatkowo pozyskiwanie haraczu, czy podwójnego opodatkowania. To dyskryminacja wszystkich innych którzy płacą podatki w Krakowie, a być może jednak powinni zmienić rezydencję podatkową

############# Zapoznałem się z nową propozycją i  należy całkowicie zrezygnować z pomysłu wprowadzenia SCT. Uważam, że SCT w ogóle nie powinna być wprowadzana. Uważam, że SCT w ogóle nie powinna być wprowadzana. To rozwiązanie jest idiotyczne, bo pokazuje, że SCT polega na robieniu pieniędzy na biedakach, a nie na ekologii . Gdy ktoś zapłaci to będzie bardziej eko? Uważam, że SCT w ogóle nie powinna być wprowadzana. 
############# Granicę może sobie pan prezydent wytyczyć w około swojego dywanu w dużym pokoju...i  nigdzie indziej jej nie chcemy. Inne ważne miejsca do których powinien być dostęp dla każdego samochodu:

- Kraków (całe miasto)

Prawo nie działa wstecz. Każdy samochód zakupiony przed wprowadzeniem (albo i  nie :) SCT musi mieć możliwość wjazdu 30 lat będzie ok. Hahahaha hahaha. Jak widać projekt nie ma nic wspólnego z ochroną środowiska...naszych pieniędzy wam się zachciało... Wszystkie pojazdy zakupione przed wprowadzeniem Strefy Czystego Terroru muszą mieć możliwość wjazdu...w sumie łaski nie robicie darmozjady 😉

############# Uważam, że należy pozostawić mieszkańcom możliwość korzystania ze starszych samochodów aż do ich wycofania z użytkowania lub sprzedaży. Oczywiście wprowadzić brak możliwości rejestracji  na terenie miasta pojazdów nie spełniających norm dla SCT. Utrzymać bezwzględny zakaz wjazdu dla samochodów spoza Krakowa, które nie spełniają norm SCT
############# Tak należy zmodyfikować nową propozycje tj całkowicie wycofać SCT. Należy całkowicie wycofać SCT. Jest to dyskryminacja każego mieszkańca. Należy całkowicie wycofać SCT. Jest to dyskryminacja każego mieszkańca. Należy całkowicie wycofać SCT. Jest to dyskryminacja każego mieszkańca. Należy całkowicie wycofać SCT. Jest to dyskryminacja każego mieszkańca. Należy całkowicie wycofać SCT. Jest to dyskryminacja każego mieszkańca.
############# DOstrefy sct włączyć.  całkowicie al.29 l istopada  al.slowackiego al.mickiewicz ,Konopnicka ,Kamińskiego ,zakopiańska. Seniorzy maga poruszać się bez ograniczeń po całym mirsci Nie łączyć roku produkcji  z EURO bo samochody przechodzą badania techniczne co roku i  tam jest decyzją o wydzielonych spali.uparcie naciska się na 

diesle a Miasto kupuje obecnie małe AUTOBUSY  DIESLE .benzyniaku wiecej zatruwaja powietrze jak stwierdzil i  specjaliści  Politechniki Krakowskie w 
2022.r Ustawa nic nie mówi o dieslach.

Otruciu lub dopuszczenie do użytku decyduje diagnosta kontroli stanu technicznego a nie URZEDNIK znający auto bo są tam 4 koła i kierownica!!!!!!! Opłaty a kto będzie ja pobierał AUTOMAT  czy zatrudnieni członkowie rodzin WŁODARZY!!!???!!. I znowu po znajomości będą wydaane zezwolenia jak w przypadku inwalidów.Jezdzic środkami transportu publicznego winni da przykład RADNI nie tak 
jak P.Stawowy swoim SUWsmrodzacym i  parkujący w miejscu dlaELITY KRAKOWA .

############# Strefa czystego transportu ,powinna być wprowadzona ściśle  w obrębie rynku głównego, wprowadzanie jej na terenie całego miasta moim zdaniem jest bezsensowne bo jak pokazały czasy pandemi i  znikomy ruch samochodow nie wpływa na jakość powietrza w naszym mieście.  Większość parkingów park and ride jest zbyt mała na i lość ludzi która miała by z nich korzystać  a osiedla na granicy miasta po wprowadzaniu strefy już 
całkowicie będą zastawiane przez osoby przyjeżdżające  z poza miasta.

Analizując ruch samochodów w naszym mieście oraz modele samochodów najczęściej występujących przez mieszkańców krakowa myślę że norma euro 
4 była by wystarczająca,  nie sądzę że większość posiadaczy spełniających auta o takiej normie stać na zmianę na nowsze modele.

Jeśli  strefa miała by zostać wprowadzona na terenie całego miasta mieszkańcy Krakowa (zostawiajac pieniedze w podatkach dla miasta)powinni być wyłączeni z spełniania takich norm , w pierwszej kolejności powinno obejmować to pojazdy wjeżdżające z poza graniac miasta. Pomyśl z wprowadzeniem opłaty jest tylko i  wyłącznie miasta próbom wyłudzania pieniędzy i zabieraniem wolności. Najlepiej ogrodzić miasto murem i 
wprowadzać opłatę za wjazd /wejście.

Wprowadzanie l isty wyjątków było by nie równym traktowaniem mieszkańców,  co z tego co wiem jest niezgodne z konstytucją. Dlatego sądzę że strefa 
całkowicie nie ma sensu.

############# Strefa czystego transportu w ogóle nie powinna obowiązywać w Krakowie Strefa czystego transportu w ogóle nie powinna obowiązywać w Krakowie Strefa czystego transportu w ogóle nie powinna obowiązywać w Krakowie Strefa czystego transportu w ogóle nie powinna obowiązywać w Krakowie Pokazuje ono, że wprowadzenie strefy czystego transportu jest fikcją a głównym celem jest pozyskiwanie pieniędzy! Dlatego Strefa czystego transportu w ogóle 
nie powinna obowiązywać w Krakowie 

Strefa czystego transportu w ogóle nie powinna obowiązywać w Krakowie 

############# Nie powinna w ogóle obowiązywać Strefa czystego transportu w ogóle nie powinna obowiązywać w Krakowie Strefa czystego transportu w ogóle nie powinna obowiązywać w Krakowie Strefa czystego transportu w ogóle nie powinna obowiązywać w Krakowie Pokazuje ono, że wprowadzenie strefy czystego transportu jest fikcją a głównym celem jest pozyskiwanie pieniędzy! Dlatego Strefa czystego transportu w ogóle 
nie powinna obowiązywać w Krakowie 

Pokazuje ono, że wprowadzenie strefy czystego transportu jest fikcją a głównym celem jest pozyskiwanie pieniędzy! Dlatego Strefa czystego transportu w 
ogóle nie powinna obowiązywać w Krakowie 

############# Nie powinno być Strefy Czystego Transportu w Krakowie. Ludzie powinni  mieć możliwość dojazdu każdym autem do każdego miejsca w Krakowie które jest dopuszczone do ruchu. Nie powinno być żadnych kryteriów dotyczących roku produkcji  lub standardu emisji  Euro. Wyłączenie dla wszystkich aut powinno być bezterminowe. Opłata powinna wynosić 0 zł i  nie być pobierana. Wyjątki powinny dotyczyć wszystkich pojazdów.
#############

1. Na temat granic SCT:
Nie zgadzam się z nową propozycją granic SCT. Uważam, że ograniczenia te mogą negatywnie wpłynąć na mobilność mieszkańców i osób dojeżdżających spoza Krakowa. Granice powinny zostać zmodyfikowane, aby umożliwić łatwiejszy dostęp do ważnych punktów w mieście 
bez nadmiernych ograniczeń.

Dostępność miejsc:
Propozycja ki lku miejsc dostępnych dla każdego pojazdu jest niewystarczająca. Wiele innych kluczowych lokalizacji  powinno być dostępnych bez 
ograniczeń, takich jak centra handlowe, szkoły czy miejsca pracy, aby nie utrudniać życia mieszkańcom i odwiedzającym.

Rok produkcji  i  standard emisji:
Podstawowe wymagania dotyczące roku produkcji  i  norm Euro są zbyt rygorystyczne. Należy wprowadzić bardziej elastyczne podejście, które uwzględni 
rzeczywiste możliwości mieszkańców wymiany pojazdów oraz ich potrzeby.

Okres wyłączenia 5 lat:
Okres 5 lat dla mieszkańców Krakowa jest zbyt krótki. Należy go wydłużyć co najmniej do 10 lat, aby dać mieszkańcom wystarczająco dużo czasu na dostosowanie się do nowych wymagań bez nadmiernego obciążenia finansowego.

Opłaty za wjazd:
Rozwiązanie umożliwiające wjazd za opłatą jest niesprawiedliwe i  może prowadzić do dyskryminacji  ekonomicznej. Zamiast tego należy umożliwić bezpłatny 
wjazd pojazdom, które są niezbędne do codziennego życia i  pracy.

Lista wyjątków:
Lista wyjątków jest niewystarczająca. Powinny zostać uwzględnione również inne grupy, takie jak osoby z niepełnosprawnościami, rodziny wielodzietne 
czy przedsiębiorcy, którzy muszą korzystać z pojazdów do prowadzenia swojej działalności.

############# Euro 6 to bardzo rygorystyczna norma, w dużych miastach UE nie ma takich rygorów, należy zacząć od niższej normy i  sukcesywnie ją podnosić - w 
pierwszym projekcie była norma Euro 5 i  to było już wysoko ani Berlin ani Paryż takiej nie ma, więc spokojnie bo to ma być kompromis społeczny.

############# Obszar SCT jest o wiele za duży, według badań jeżeli  jest przekroczona emisja spalin to powinien obejmować 0,2 kmw a zaproponowany obszar to ponad 250 kmw Jest wiele miejsc ważnych dla kazdego mieszkańca np. szpital na ulicy wrocławskiej Standardy emisji  Euro powinny zostać takie jak w projekcie z 2022 roku, tj. Euro 3 dla benzyny i  euro 4 dla diesla Dlaczego 5 lat tylko dla mieszkańców, czyli  mam rozumieć zameldowane w Krakowie a nie mieszkańcy, czy osoby które nie są mieszkańcami Krakowa czytaj zameldowane bo nie stać ich na kupno mieszkania i  wynajmują je, przez co nie mogą być zameldowane a płacą np. 
podatki albo już od lat pracują w tym mieście to co mają zrobić. Powinni  też być wyłączeni na okres 5 lat jak inni.

Beznadziejny. Jeżeli SCT ma służyć żeby zmniejszyć emisję spalin to jaki sens ma wprowadzanie opłat. Czyli  po zapłacie np. 500zl bo tyle kosztuje miesięczny 
wjazd można wjechać samochodem np. bez katalizatora który ma emisję spalin nie spełniającą wymogów nawet euro 1. Więc gdzie jest sens?

Co to znaczy samochód specjalny?? Czym różni się zabytkowy samochód który ma np. emisję euro 1 od samochodu który nie jest zarejestrowany jako 
zabytek i  spełnia wymogi euro 3? Jeżeli  wykluczenia dotyczą wszystkich to wszystkich bez wyjątków. 

############# Nie należy wprowadzać strefy w zakresie szerszym niż ścisłe centrum starego miasta (np, obszar Rynku Głównego, Wawelu) Absolutnym MINIMUM EGZYSTENCJALNYM w tej NIEWOLI byłoby wyłączenie ze strefy obwodnicy oraz przynajmniej po jednym CAŁKOWICIE BEZPŁATNYM i 
NIEOGRANICZONYM CZASOWO OGROMNYM parkingu przy KAŻDYM zjeździe w kierunku miasta lub w innym kierunku, jeżeli  tam też obowiązuje strefa. 
Dodatkowo umożliwienie dojazdu do głównych pętli tramwajowych, autobusowych i  dworców kolejowych w celu skorzystania z K+R i  
zostawienia/odebrania kogoś z dworca tak by nie była potrzebna żadna dodatkowa przesiadka przed osiągnięciem celu podróży na terenie Krakowa, lub 
chęci skorzystania z Dworca Głównego/Lotniska.

Stosowanie standardu emisji  Euro jest dyskryminujące osoby posiadające pojazdy z innych dystrybucji  niż europejska oraz nie ma bezpośredniego 
wpływu na zmniejszenie poziomu zanieczyszczeń. Nawet dla diesli  normy Euro 4 poziom zanieczyszczeń jest znacząco ograniczony, nie widzę okresu 
przejściowego w zapisach dla normy Euro4 i  Euro5, które odpowiadają za większość pojazdów poruszających się po Krakowie. Dodatkowo normy te 
obarczone są wypaczeniem rynku, gdyż poziom zanieczyszczeń odnosi się do masy pojazdu a nie faktycznej i lości emitowanych zanieczyszczeń. Promuje 
to auta ciężkie (i  drogie) oraz elektryki, i  nie uwzględnia emisji  wtórnej oraz pyłów emitowanych nie przez układ spalinowy, które odpowiedzialne są za 
ponad 50% emisji  pyłów zawieszonych PM2,5 PM5 i PM10. Obecnie zagrożeniem są ścierające się opony, hamulce i  wzniecanie pyłów znajdujących się 
na jezdni przez pojazdy o większej masie/gabarytach a do tych należą promowane elektryki, hybrydy a także suvy o dużej masie pozwalające na 
łątwiejsze spełnienie normy emisji  spalin.

Odłożenie niewoli  w czasie nie jest jej zniesieniem. Mieszkańcy Krakowa nie są głownymi poszkodowanymi, to osoby zamieszujące okolice Krakowa (głównie ze względu na niemożność zakupu nieruchomosci w centrum) są osobami najbardziej potrzebującymi środka transportu 
do/z pracy i  centrum interesów życiowych. Nie jest jasne kryterium typowania "mieszkańca", a dla krótkoterminowych mieszkańców jakikolwiek poziom skomplikowania procedury zezwoleń może być problematyczny lub dyskryminujący. Wyklucza się to z podstawowymi 
prawami wynikającymi wprost z Konstytucji RP dot. równości wobec PRAWA.

Wyklucza się to z podstawowymi prawami wynikającymi wprost z Konstytucji  RP dot. równości wobec PRAWA. Polacy powinni być traktowani równo, bez podziału na lepszych i  gorszych, na zwierzęta i  nadzwierzęta.

############# Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu 
############# 1 obwodnica - wokół Plant jak w ogóle można mówić o wydzielonej strefie jeżeli  jest ona okraszona granicami administracyjnymi miasta? Poza tym, nie mamy w mieście nie tylko 

jeden szpital na Prokocimiu, ale również np na ul. Garncarskiej instytut onkologiczny. Park and Ride taka sama sytuacja - ma powstać nowy na 
Bronowicach, i  niby jak ludzie mają być zachęceni do przesiadki na komunikacje miejską jeżeli  i  tak będą musieli  zapłacić na rogatkach miasta za 
uprawnienie do jeżdżenia po SCT?

benzyna euro 2 diesel euro 4. Dieselgate Volkswagena pokazuje i le te normy są warte. Nie da się zrobić tego ustawami. Generalnie żerowanie na mieszkańcach Krakowa powinno być całkowicie wykluczone. tutaj jasno pokazujecie że nie chodzi o czyste powietrze. Jadę samochodem z np. euro1 i  co, po zapłaceniu frycowego auto nagle magicznie przestaje "zatruwać 
środowisko"?

Liczna l ista wyjątków jest bublem, weźcie pod uwagę to czy wystarczy Wam urzędników do kontrolowania tego wymysłu. 
Generalnie jestem zatrwożony propagandą miasta, które twierdzi że na konsultacje przyszła minimalna l iczba osób przeciwnych, a jeśl i  chodzi o 
zwolenników to niby jest ich bardzo dużo...

Co mają znaczyć słowa prawnika na konsultacjach - "duch prawa" i  "l itera prawa"? co to za dyrdymały? czy to na pewno byl prawnik?
Postępuje się zawsze zgodnie z l iterą prawa, bo według tej l itery jesteśmy później sądzeni. Nie wydaje mi się aby jakikolwiek sąd w przypływie 
dobrotliwości zaczął postępować zgodnie z "duchem prawa" XD

#############
############# Zdecydowane zmniejszenie granic strefy, np do obrębu tzw. II obwodnicy Całkowite wyłączenie spod wymogów SCT dla mieszkańców Krakowa dla pojazdów zakupionych przed wejściem uchwały w życie. Z biegiem czasu, ze względu na naturalną, sukcesywną wymianę pojazdów, l iczba samochodów niespełniających norm zdecydowanie się zmniejszy. Zgadzam się z tym rozwiązaniem Pojazdy należące do właścicieli z Kartą Dużej Rodziny (ogólnopolską) lub przynajmniej z ważną Krakowską Kartą Rodzinną 3+
############# Tak. Ograniczyć do ścisłego centrum. T.j. starego miasta. Jak wyżej . Oprócz starego miasta, reszta powinna być normalnie czynna W całej Europie sct kończy się na normach euro 4. A Kraków ma mieć chore ideologiczne normy 6dt Tak jak wyzej Czyli  chodzi i  kolejny podatek a nie ochronę środowiska. Kpina Bzdura....... Strefa tylko n starym mieście.........
############# Całe miasto powinno być strefą - bez wyjątku. Nie powinno być wyjątków - są inne formy transportu niż auto. 2 lata są wystarczającym okresem dostosowawczym. nie powinno być wyjątków obecnie łatwo dostać zabytkową rejestrację - nie powinno być wyjątków indywidualnych, co najwyżej wyjątki okazjonalne, jednorazowe np. zlot 

'maluchów' na rynku
############# Brak strefy Nie powinno być strefy Proponuję zakaz wjazdu samochodom z silnikiem powyżej pojemność 2.0, 150km Brak strefy, jest to nie uczciwe rozwiązanie które ma na celu przekupić mieszkańca Za pieniądze można wszystko Nie powinno być strefy 
############# 1 obwodnica. Mieszkańcy bezterminowo. Symboliczna złotówka,  przecież miastu zależy  na ekologii, a nie na łupieniu kierowców? Mieszkańcy bezterminowo,.zabytki bez ograniczeń 
############# BRAK BRAK Jakim prawe samochody z roku 2012 z silnikami diesla nie będą mogły wjeżdzać do krakowa? Za to gdy ktoś na własne życzenie z uszkodzonym 

samochodem (DPF/Katalizator) w nowszym aucie będzie kopcił za 10 samochodów...
Brak strefy

############# Jedyne możliwe wprowadzenie SCT możliwe jest w obszarze drugiej obwodnicy (z jej wyłączeniem). Maksymalne obostrzenie co do norm spalania uważam, że dla silników wysoko prężnych to euro 4, natomiast dla benzyny euro 3. Zdecydowanie jest to zbyt duży obszar wyłączony z strefy SCT. Zbyt wiele miejsc pracy zostało wykluczone nie mówiąc o innych kluczowych miejsc jak 
szkoły, miejsca kultury czy szpitale.

Wymagania są zdecydowanie wyśrubowane. Kompromisem norm do możliwości społecznych są dla si lnika diesla Euro 4 natomiast dla benzyny Euro 3. 
Argumentacja dla powyższych są możliwości społeczne (średnia samochodów w Polsce to 14 lat), po za tym analizują wykresy przedstawiające 
poszczególne szkodliwe substancje zaproponowane normy są najbardziej optymalne biorąc pod uwagę kwestie środowiska oraz zakupu nowego auta 
bądź już posiadanych przez społeczeństwo. Trzeba również pamiętać, że i  bez nakazów auta z roku automatycznie będą samoistnie wymieniane co za tym 
idzie bardziej ekologiczniejsze. Po za tym warto również zwrócić uwagę, że często np auto diesla z normą Euro 3 o pojemności 1 l  mimo wszystko jest 
bardziej ekologiczniejszy niż auto z normą Euro 6d o pojemności 6 l . Normy nie mają w tym przypadku żadnego znaczenia...

Kraków to nie tylko mieszkańcy ale również społeczność przyjezdna z pobliskich terenów i  nie tylko. Nie uczciwym było by kategoryzowanie na mieszkańców oraz społeczność spoza Krakowa. Pamiętać należy, że dużo osób pracuje, uczy się, chodzi do szpitali  i  tak dalej którzy na 
co dzień nie są mieszkańcami tego miasta. Minimum 5 lat wyłączenia powinno dotyczyć wszystkich bez względu na miejsce zamieszkania. Przez ten okres społeczeństwo automatycznie zmodernizuje swoją prywatną flotę samochodową. 

Pomysł ewidentnie nastawiony na zasilenie kasy miasta. Samochód, który nie spełnia oczekiwanych norm magicznie po opłaceniu "mandatu za posiadanie 
starszego auta" nie stanie się młodszy. Wystarczy dać dłuższy okres na przystosowanie/ wymianę aut do rozsądnych norm.

Zdecydowanie nie powinno być podziałów wykluczających. Okres przygotowawczy powinien obejmować wszystkich na takich samych warunkach. 
Oczywiście pojazdy zabytkowe powinno być dożywotnio wykluczone (po przez modyfikacje "ekologiczne" samochód nie zostanie w oryginalnym stanie). 
Dając wszystkim takie samo prawo do przystosowania do nom w większości przypadków auto atomatycznie będą wymieniane głównie przez wiek aut w 
Polsce. 

############# ***ać was *****olcie sie z tym 
############# c****we, co zmieniają te pieniądze? co to za wykluczenie osób mniej zamożnych, jak już się zapłaci to powietrze nie jest zanieczyszczane? nie xd to tak nie 
############# PRECZ Z SCT!! PRECZ Z SCT!! PRECZ Z SCT!! PRECZ Z SCT!! PRECZ Z SCT!! PRECZ Z SCT!!
############# Jestem przeciw SCT co najwyżej ulica na ryku Obszar jest zadbane duży strefy Co najwyżej do okola kościół Mariackiego na rynku. 10lat min Ok tylko Stawka za duża i  nie powinna dotyczyć mieszkańców Krakowa Osoby z kartą dużej rodziny w krakowie i  samotni rodzice powinny zostać uwzględnieni.
############# Usunąć dyskryminującą obywateli  strefe SCT. Cała strefa to absurd. Nie zgadzam się na jakiekolwiek plany SCT, dzielące ludzi wg kryterium zamożności. SCT to poroniony pomysł. Kolejny niemoralny efekt. Precz z SCT. 
############# Strefy czystego transportu nie należy wprowadzać nigdzie. Strefy czystego transportu nie należy wprowadzać nigdzie. Nie powinno wprowadzać się ograniczeń norm Euro. Strefy czystego transportu nie należy wprowadzać. Strefy czystego transportu nie należy wprowadzać.  Opłaty za wjazd to nie dbanie o ekologie tylko zwykłe wyciąganie pieniędzy. Strefy czystego transportu nie należy wprowadzać! 
############# Uważam że żadnymi autami prywatnymi poza (mieszkańcami i dostawami) nie powinno być wjazdu. To jest historyczne centrum miasta a nie autostrada. Rekomenduję okres 5 lat ale tylko dla mieszkańców strefy, dla mieszkańców z poza strefy 1 rok Tak, ale opłata powinna być bardzo duża i  zyski z niej w 100% przeznaczone na projekty związane z ochroną jakości powietrza np inwestycje w transport 

zbiorowy 
Uważam że za dużo pojazdów jest zwolnionych 

############# Granica to okoloce rynku Auto nie starsze niż 25 lat wystarczą lub Euro 4 Mieszkańców krakowa nie powinna obejmować strefa Ma sens z wyłączeniem opłat dla rodzin mieszkańców Auta dalej należące do pierwszego właściciela / jego rodziny
############# Całkowite NIE dla SCT! Całkowite NIE dla SCT!!!! Urzędnicy na pieszo niech chodzą!!! Wszyscy urzędnicy i  wasza władza!!!! NIE DLA SCT!!!! NIE DLA OGRANICZENIA SWOBÓD KONSTYTUCYJNYCH!!! Nie dla sct!!!!! Sami siebie ograniczajcie!!! NIE DLA SCT NIE DLA SCT!!!!
############# Strefa Czystego Transportu maksymalnie w granicach drugiej obwodnicy na czas maksymalnie 5 lat. Jestem przeciwny SCT w zaproponowanej formie. Konsultacje prowadzone w dniu 9 stycznia wykazały, iż wprowadzanie tak wysokiej normy nie jest potrzebne gdyż nie ma bezpośredniego związku z 

przyczynami dla których wprowadzana ma być SCT.
Całkowite zwolnienie mieszkańców z SCT. SCT na maksymalny okres 5 lat gdyż i  bez tego nastąpi automatyczne odmłodzenie pojazdów wraz z biegiem czasu. Negatywnie. Jest to generowanie zysków dla miasta, a nie dbanie o ekologię. Pytanie zawiera kłamstwo. Zwolnienie pojazdów zabytkowych ma być na określonych zasadach, zmiana przeznaczenia pojazdu na specjalny w niektórych 

przypadkach jest czasochłonna, kosztowna lub niemożliwa. Ponadto istnieją pojazdy użytkowane sporadycznie (kampery, samochody terenowe, 
sportowe), które nie są pojazdami specjalnymi ani zabytkowymi, a należą do mieszkańców i ta strefa wykluczy możliwość posiadania takiego pojazdu 
przez mieszkańca miasta.

############# Strefa zgodnie ze słownikiem języka polskiego to obszar wydzielony z większego obszaru ze względu na charakterystyczne cechy. Co do zasady strefa więc nie może być wydzielona z miasta i obejmować je całe. Powinna być ograniczona wyłącznie do ścisłego centrum, czyli  do 
miejsca, w którym ruch samochodowy nie jest konieczny i  nie utrudnia nikomu codziennego funkcjonowania.

Uważam, ze ta propozycja jest kuriozalna. Parkingów P&R jest za mało, komunikacja miejska jest zbyt słabo rozwinięta, cały pomysł jest kompletnie 
oderwany od rzeczywistości. Jeśl i  faktycznie duża część miasta miałaby być objęta strefą to Kraków najpierw powinien:
- dokończyć wszystkie planowane inwestycje tramwajowe, m.in. tramwaj na wolę justowską, przedłużenie tramwaju do mistrzejowic, tramwaj na rybitwy, 
itd.
- wybudować metro
- zoptymalizować siatkę połączeń krakowskich autobusów
- zwiększyć l iczbę parkingów P&R
- zmniejszyć o połowę koszt korzystania z MPK dla przyjezdnych i  o 75% dla mieszkańców Krakowa

i przede wszystkim strefę wyznaczyć w centrum, a nie na całej niemal powierzchni. Ponadto kompletnie nie rozumiem dlaczego urzędnicy mają akurat 
decydować, które miejsca mogą być wyłączone, a które nie. 

Przede wszystkim należy zacząć od zmiany przepisów jeśli  chodzi o badania techniczne pojazdów w Polsce !!!
Każe auto ma przechodzić przegląd i  mieć si lnik oraz osprzęt w takim stanie aby nie generowało więcej zanieczyszczeń niż to konieczne. Ponadto 
powinna być możliwość przystosowania samochodu do lepszej normy. Dodatkowo wszystkie diesle wyposażone w DPF powinny być wyłączone z 
ograniczeń wjazdu, oraz wszystkie samochody benzynowe/lpg z plakietką euro 3 lub wyżej niezależnie od rocznika.
To w ogóle bezsensowny pomysł: Honda Civic VIII 2.2 CDTI w zależności od kraju produkcji  w roku 2010 mogła być lub nie być wyposażona w DPF. Takich 
przykładów są setki. Jaki sens ma uzależnianie wymagań od roku produkcji???

Tak, nie można oszacować czy kogoś za 5 lat będzie stać na zmianę samochodu ani go zmuszać do tejże zmiany lub zaprzestania korzystania z samochodu. SCT w zaproponowanej formie powinno zostać wyrzucone do kosza. Najbiedniejsi  obywatele, których nie stać na nowy samochód mają jeszcze dodatkowo płacić za wjazd do miasta. Ten pomysł jest kolejnym kuriozum. Przecież 
gdyby taką osobe było stać na nowy, ekologiczny samochód na pewno nie męczyłaby się w starym VW Golfie i  nie jeździ nim bo ma taki fetysz, tylko też chce 
mieć namiastkę komfortu ludzi żyjących na o wiele wyższym poziomie. 

Pojazdy historyczne i  zabytkowe powinny być wyłączone dożywotnio. Lista tych wyłączeń jest z resztą żałosna. Każdy mieszkaniec Polski, Krakowa jeśli 
kupił dany pojazd legalnie, ma aktualne badanie techniczne musi mieć konsytucyjną możliwość swobodnego poruszania się nim tam gdzie zezwala na to 
infrastruktura i  przepisy ruchu drogowego, a nie uchwały eko-terrorystów.

############# Za duży obszar Euro 4 jest wystarczające Powinno być bezterminowe Eliminacja biedoty Powinno być bezterminowe
############# Sct maksymalnie płyta rynku głównego Euro 1 benzyna euro 3 diesel Każdy samochód zarejestrowany przed wprowadzeniem strefy powinien być wyłączony spod wymogów sct Nikt nie powinien płacić za wjazd do miasta 
############# należy ją zmodyfikować usuwając ją całkowicie i  nie powinna ona nigdy istnieć, SCT to jawne łamanie konstytucji a osoby które ją wprowadza i  podpiszą powinny stawać przed trybunałem stanu (nie tylko w Krakowie ale w całej Polsce) tak są inne ważne miejsca jest to każda jedno miejsce na mapie Krakowa od szpitali  po każde jedno miejsce parkingowe na terenie miasta rok produkcji  nie powinien mieć tu żadnego znaczenia, jak samochód nie spełnia norm nie powinien przejść obowiązkowego badania technicznego które 

trzeba wykonywać co rok, w ten sposób powinny być eliminowane stare samochody, ze względu na ich stan techniczny a nie to kiedy został 
wyprodukowany

nie powinno być takiego okresu bo strefa nie powinna powstać bardzo źle, szkodliwe, wiele osób spoza Krakowa pracuje w Krakowie i  muszą jakoś dojechać do pracy, jest to kradzież obywateli  Polski przez urzędników 
miejskich 

powinny zostać wyłączone wszystkie samochody które mają ważny przegląd techniczny, SCT powinna obowiązywać dla samochodów które nie przejdą 
obowiązkowych badań technicznych, spełnione zostanie żądanie unii  europejskiej żeby taką strefę wprowadzić nie krzywdząc nikogo (wschód bez badania 
technicznego w praktyce nie mogę poruszać się nigdzie)

############# Nie powinno jej być Nie powinno być sct Nie powinno być sct Każdy powinien mógł korzystać ze swojego auto i  przyjechać do Krakowa Nie wprowadzać sct Europa najmniej szkodzi planecie Nie powinno być w ogóle sct 
############# Tylko stare miasto Wszystkie auta mogą wjechać. Stare auta wyeliminują się naturalnie. Jeden przepis dla wszystkich Karanie ubogich ludzi. Jeden przepis dla wszystkich
############# Strefa wyłącznie w obrębie Rynku Głównego! Uważam to za dyskryminację i  ograniczenie swobód obywatelskich. Całe miasto ma być dostępne dla wszystkich. Diesel euro 4 benzyna euro 3 bez znaczenia wiek pojazdu. Całkowite Niesienie strefy! Tylko obręb Rynku Głównego. Czyli  jak zapłacę bo poruszam się starym samochodem to jestem już eko. Wstyd po prostu i  skandal! Nie dla SCT.
############# Uważam, że SCT jeśli już to powinna obejmować tylko i  wyłącznie ścisłe centrum Krakowa Uważam, że jest to beznadziejna propozycja, samych szpitali w Krakowie jest bardzo dużo, nie wspominając o tym, że starsi  ludzie dojeżdżają też do 

przychodni  i  innych specjalistów więc strefa, która została wyznaczona ogranicza ludziom swobodny dostęp chociażby do podstawowej opieki zdrowotnej 
Uważam, że samochody, które nie mocno zanieczyszczają środowisko/niesprawne powinny być eliminowane na etapie badań technicznych, a 
wprowadzanie Strefy Czystego Transportu jest nieetyczne i  ogranicza prawa człowieka 

Uważam, że jest to mocno niesprawiedliwe i  jest to dyskryminacja ludzi, którzy mieszkają w ościennych miejscowościach, a w Krk np pracują, leczą się, mają rodziny czy dowożą małe dzieci do żłobków i  przedszkoli Jest to totalnym absurdem - jeśl i wjechać będzie mógł każdy kto zapłaci tzn , że wcale nie chodzi o czyste powietrze, a jest to jedynie chęć zarobku! Albo wszyscy albo nikt- uważam, że jest to jawna dyskryminacja!

############# Obszar powinien obejmować rynek oraz ulice w jego pobliżu. Cały Kraków powinien być dostępny dla każdego. Wszystkie samochody benzynowe spełniające przynajmniej normę euro 1 powinny móc wjechać do strefy bezterminowo. Dobre rozwianie, chociaż strefa w ogóle nie powinna powstać lub obejmować teren tylko przy rynku. Ok
############# Proponuję ograniczyć strefę do 2 obwodnicy. Jest to historyczne centrum Krakowa, w którym jest miejsce na takie fanaberie. Proszę o wytyczenie dróg tranzytowych przez miasto, przez które każdy mógłby przejechać. do obszarów wyłączonych należeć powinny również duże 

parkingi, aby można było dalej pojechać MPK, dojazd i  plac Rybitwy, 
Proponuję przyjąć wiek dla wszystkich samochodów na 20 lat. Starsze auta są albo zabytkowe albo tracą wartość użytkową. Ponadto ze względu na niską 
wartość takiego pojazdu łatwiej podjąć decyzję o jego sprzedaży i wymianie.

Dobra propozycja dotycząca okresu 5 lat, uzupełnił bym ją jednak o drugi punkt tzn. bezterminowo dla pojazdów zakupionych przed uchwaleniem uchwały. dobra propozycja umożliwiająca wjazd do Krakowa samochodom, które na co dzień nie jeżdżą po mieście, a ich właściciele muszą coś załatwić lub są 
przejazdem. Opłaty nie powinny być za wysokie, aby były dostępne dla osób niemajętnych (stare samochody)

ponadto:
- pojazdy osób niepełnosprawnych 
- pojazdy emerytów 
- pojazdy mieszkańców zakupione przed wejściem uchwały do czasu ich zbycia

############# maksymalnie - obszar wewnątrz II Obwodnicy (Aleje Trzech Wieszczów, Ronda Mogilskie, Grzegórzeckie), 
optymalnie - obszar wewnątrz I Obwodnicy (wokół Plant)

wciąż zbyt mała możliwość dojazdu dla obywateli , co jest pogwałceniem swobód - wolności. Strefa nie powinna obejmować dużego obszaru miasta, 
wydzielanie niewielkich miejsc - nie jest wystarczającym rozwiązaniem

zbyt wysokie wymagania w nowej zaproponowanej wersji . Akceptowalne EURO 1 dla pojazdów benzynowych oraz EURO 4 dla pojazdów z silnikiem diesla co z przedsiębiorcami użytkującymi samochody dostawcze - np typu bus? działalność gospodarcza również powinna mieć możliwość korzystania z wyłączeń. Pieniądze nie zostaną przeznaczone na kwestie ekologiczne - ot normalne nabijanie kasy dla miasta. Złe rozwiązanie

############# W związku z potrzebą ustawowa ustanowienia SCT w Krakowie w mojej ocenie strefa ta nie powinna być większa niż teren obejmujący aktualnie I obwodnicę Uważam że każdy człowiek powinien mieć prawo przemieszczania się po mieście pojazdami dopuszczonymi przez Państwo do ruchu. Potrzeba dojazdu do 
szpitali , pracy, instytucji itp. Dotyczy się wszystkich osób i  wszystkich miejsc. 

Proponowane standardy emisji EURO sprawiają że niejednokotnie samochody młodsze niż średni krajowa nie będą w stanie wjechać do Krakowa. Czy 
uważają Państwo to za coś normalnego? Ja nie. Jest to chory pomysł, chore propozycje. Rozumiem że plan jest taki aby przestrzelić w standardach aby 
później dobrodusznie obniżyć wymogi do poziomu w którym przy normalnym procedowaniu byłyby na wstępie i  tak nie akceptowalny a teraz zgodzą się 
na to wszyscy byleby nie stosować aż takiego zamordyzmu.

5lat szybko mija. Czy większość krakowian w tym czasie dorobi się najnowszych modeli  samochodów aby sprostac Państwa wymaganiom? ;-)) No to pokazuje jaki jest cel całej strefy. Wykluczenie z ulic osób biednych. Czy jak się zapłaci to śmieszący samochód przestaje śmierdzić? Jaki jest w tym cel? 
Czy przewidują państwo budowę barier antysmogowych na granicach miasta tak aby blokować przepływające powierzę z gmin ościennych?  

Kazda. Każdy ma prawo się przemieszczać. 

############# Niech obejmie wyłącznie stare miasto Jak będzie jak powyżej, to nie będzie takich problemów. Wykluczy większość aut dostawczych - kto będzie dowoził towar do sklepów, rowery? Niech zostaną takie, jak w poprzedniej uchwale! Mieszkańcy w ogóle wyłączeni. Albo jest zakaz, albo go nie ma - a nie opłaty zwalniające... Pracujący w Krakowie a dojeżdżający z okolicznych gmin też powinni  być zwolnieni.
############# Proszę o przesunięcie wszystkich wymogów odnośnie norm euro dla samochodów o dodatkowe 5 lat względem obecnej propozycji , tak aby pozwolić najbiedniejszym na wymianę samochodów i uniknięcie komunikacyjnego wykluczenia z najbiedniejszych obszarów. Wszystkie szpitale, szkoły, apteki, przedszkola, żłobki, przychodnie powinny być wykluczone z SCT. Proszę o przesunięcie wszystkich wymogów odnośnie norm euro dla samochodów o dodatkowe 5 lat względem obecnej propozycji , tak aby pozwolić 

najbiedniejszym na wymianę samochodów i uniknięcie komunikacyjnego wykluczenia z najbiedniejszych obszarów.
10 lat to minimum. Najbiedniejsi w 5 lat nie odłożą wymaganej kwoty na zakup samochodu o wyższym standardzie Euro którego koszt to minimum 40-50 tys. złotych. Źle, tak jak cały pomysł ze strefą SCT. Bez sensu jest tworzenie coraz to nowych przepisów aby wprowadzać coraz to nowe wykluczenia. Nie znam nikogo spośród sąsiadów kto pozytywnie 

ocenia pomysł z SCT. Jeśli  już wprowadzać SCT, to za 10 lat, nie wcześniej, aby ludzie mieli  czas na dostosowanie się. Zakup nowego samochodu dla 
normalnych ludzi to nie są tanie rzeczy o czym krakowscy włodarze być może nie wiedzą.

############# Rynek W ciągu góra 5 do 8 lat i  tak beż żadnych nazuconych zamordyzmów 80 % samochodów się wymieni na nowsze w naturalny sposób po co dzielić ludzi . To rodzi wykluczenie z pobliskich miejscowości. Spadną dochody firm a co idzie za tym podatki dla miasta .Turystyka też w pewien sposób zostanie ograniczona .Wielu ludzi z dalszych rejonów będzie szukać pracy gdzie indziej .Same straty To powrót do średniowiecza (Myto) Pracownicy firm 
############# Żadnej strefy nie można wprowadzić na drogach publicznych! Nie można wykluczać żadnych aut dopuszczonych legalnie do ruchu po drogach publicznych! Mieszkańcy płacący podatki w Krakowie powinni dostawać od miasta darmowe parkowanie a nie żadne strefy! Opłaty za auta legali ie dopuszczone do ruchu sa bezprawne! W związku z nielegalnością SCT nie ma podstaw do takich segregacji .
############# Tylko Rynek Główny Dostępny powinien być cały Kraków strefa CT tylko na rynku glowny. Każe auto powinno wjechać do Kraków. Strefa tylko na Rynku Glownym Ok ale strefa tylko na rynku glownym strefa tylko na rynku glownym Strefa tylko na rynku Głowym
############# Strefa tylko do aleji Strefa tylko w obrębie aleji Zakaz wjazdu diesel z euro 2 Czyli mieszkaniec może kopcić a przyjezdny nie.smieszna dyskryminacja Czyli za pieniądze można zatruwać?

Żenada. Jak zakaz to dla każdego 
Czyli  jak jestem w danej grupie to mogę zatruwać. Dyskryminacja w białych rekawiczkach

############# Zdecydowanie, ruch wokół całkowicie wycofać dla wszystkich użytkowników Miejsc takich jest znacznie więcej od strony huty - brak miejsca do pozostawienie samochodu, od strony Niepołomic - sama kolej nie jest wystarczająca, 
od strony Skawiny - za mały parking. Część obecnych P&R znajduje się na terenie miasta Krakowa gdzie nie dopuszcza się możliwości wjazdu starszymi 

Jeżeli  auto spełnia wymogi środowiskowe - ma ważny dowód rejestracyjny, nie rozumiem dlaczego dopuszcza się auta która spalanie maja na poziomie 
20l/100 a auta na poziomie 5/l nie...

Mieszkańców wyłączenie nie powinno dotyczyc Opłata jest kompletnie bez sensu, nie mieszkam w krk ale tutaj odprowadzam podatki, nie jestem zameldowana, uważam że mój wkład w to miasto juz jest 
duży, myślę że spora część mieszkańców tak ma i  ja jestem jednym z tych co podatek odprowadzą w innej gminie, bo jednak KRK nic mi nie daje od siebie

Grupa pracująca w Krakowie, auta historyczne, nie wyobrażam sobie sytuacji kiedy matka jadąca z chorym dzieckiem na SOR np z  Wieliczki, Zielonek - 
musiałaby zapłacić dodatkową opłatę - to juz byłby absurd. Taki grup społecznych jest więcej

############# SCT powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum miasta, Dunajewskiego, podwale, basztowa, Westerplatte części zwierzynieckiej. Pod uwagę należy brać standard emisji  euro oraz realną wartość produkowanych tlenków azotu o co2, w tym przypadku auto z euro1 o pojemności 
1000ccm nie wjedzie do sct ale też nowe stelvio z 2.9 v6 również, pomimo spełnienia euro6 o emisji  2 krotnie wyższej niż pojazd z euro1 

5 lat możliwości zakupu "wjazdowki" jako okres przejściowy dla wszystkich, wjazdówka powinna być 4 miesieczna co wykluczy sens zakupu takiej wjazdowki dla turystów, inaczej doprowadzicie do ekonomicznego wykluczenia niektórych sklepów co spowoduje efekt domina i  
gospodarczo Kraków ucierpi. 

J.w. wiatrówka na dłuższy okres aby nie opłacała się turystom ale nie wykluczała przyjezdnych którzy rozliczają się w Krk 

############# Proponuję ograniczyć strefę do płyty rynku głównego. To jedyny sposób, by uniknąć dyskryminacyjnego wpływu na życie mieszkańców Krakowa graniczące z wykluczeniem społecznym. Przy ograniczeniu strefy do płyty Rynku takie działania nie będą konieczne. Zostawienie samochodu na rogatkach miasta przy próbie załatwienia 
jakiegokolwiek biznesu czy wizyty u lekarza z dzieckiem nie ma sensu. Jak wyobrażacie sobie wędrówkę do marketu budowlanego po płyty gips-karton czy 
choćby dwie bańki z farbą i  wałek z kijem? To czysty absurd. Naturalną reakcją ludzi będzie powolne opuszczanie granic tak niechętnego mieszkańcom 
miasta. Będziecie zarządzać turystami. Okolice naszego pięknego miasta zaludnią się i  rozkwitną. Mały biznes będzie unikał wikłania się w działalność na 
terenie Krakowa.

Po to były wprowadzane kolejne, coraz bardziej surowe normy, aby nowsze samochody były mniej emisyjne od starych, które z upływem lat w naturalny 
sposób odchodzą z rynku na zasłużony odpoczynek na złomie. Po co dyskryminować ludzi, których nie stać na najnowsze auto z odpowiednią normą? 
Zdumiewa mnie bezczelność urzędników, którzy z jednej strony akceptują rejestrację pojazdu z opłatami a z drugiej nie dajà prawa do poruszania się po 
mieście zamieszkania.

To czysty rasizm. Nie mogę przyjmować gości przez 5 lat? Mają rozpakować walizki na obrzeżach miasta? A co z biznesem. Ktoś wydrukuje mi książkę i  zostawi przy wjeździe do miasta/strefy? Poza tym 5 lat zawieszenia wyroku wcale go nie anuluje. Przyjdzie to szybciej niż się 
wydaje. Nie oszukacie mnie w ten sposób.

Fatalne rozwiązanie. Czy ludzie mają płacić za to, że nie sà majętni? Kto wymyśla takie absurdy. A potem będziedzie wypłacać zapomogi z MOPSU. To nie ma 
sensu.

To Strefa jest problemem. To jak dziura, którą chcecie załatać tego typu l istami itp. Po co, skoro wystarczy ograniczyć strefę do minimum. Na przykład 
Rynek. Albo Park Jordana. Tworzycie problem i próbujecie go rozwiązać… rozwiążcie się sami… albo mieszkańcy zrezygnują z was w kolejnych wyborach. 
Komu państwo służycie? Przypominam, że powinniście służyć mieszkańcom. Próbuję to dostrzec, ale przyznam że jest bardzo trudno.

############# Jedynie mogę dodać iż droga ekspresowa A4 powinna być wyłączona z sct. A normy spalin powinny być na poziomie euro 4 dla benzyny i diesla. Wolny przejazd dla samochodów spełniających euro 4 dla benzyny i  diesla. Powinno być jak w Niemczech. Euro 4 dla benzyny i diesla. Fi ltr DPF jest wystarczający aby powietrze za samochodem było nie zanieczyszczone w 
wysokim stopniu. 
W pozostałych euro 5,6 różnica w czystości spalin jest marginalna. 

Uważam, że powinien być wolny przejazd dla wszystkich samochodów spełniających normę euro 4 niezależnie czy są z Krakowa czy też nie. 
Wykluczenie komunikacyjne nie jest dobrym rozwiązaniem szczególnie w obecnych czasach.

Kategorycznie nie ! Jedne przepisy jasne dla wszystkich czyli euro 4 dla benzyny i  diesla. Zabytkowe, historyczne itp powinny nie podlegać pod żadne normy spalin. 



############# Należy ograniczyć projekt strefy do ścisłego centrum, maksymalnie do pierwszej obwodnicy. W Niemczech zaostrzone strefy potrafiły dotyczyć krótkich fragmentów pojedynczych ulic(!), aby nie były uciążliwe dla mieszkańców. Urzędnicy Krakowa próbują zrobić coś dokładnie 
odwrotnego, to kpina z mieszkańców.

Jest to zła propozycja, strefa SCT nie powinna obejmować całego miasta, w żadnym innym mieście w Unii Europejskiej nie wymaga się Euro 6 na terenie 
całego miasta. To absurd.

Powinniśmy wzorować się na innych miastach europejskich:
Amsterdam: Brak restrykcji  dla benzynowych aut, Euro 4 dla wysokoprężnych
Lizbona: uniwersalne Euro 2 w centrum, Euro 3 w ścisłym centrum, strefa obowiązuje tylko w dni powszednie w godzinach szczytu.
Niemcy (wszystkie miasta): Euro 1 dla aut benzynowych Euro 3 z fi ltrem PM dla wysokoprężnych.

We wszystkich tych miastach auta zabytkowe sa zwolnione z regulacji .

Wymagania magistratu to poważne  oderwanie od rzeczywistości. W żadnym innym mieście w UE nie ma takich wymagań, nawet w wielokrotnie 
bogatszych państwach niż Polska

Jeśli  wymagania byłyby akceptowalne, to powinny obowiązywać wszystkich tak samo. Przy obecnych, absurdalnych wymaganiach te 5 lat wyłączenia to tylko chwyt marketingowy aby uśpić czujność krakowian i  przepchnąć złe prawo. Opłaty są rozsądnym kompromisem, ale zaproponowane ceny sa zdecydowanie zbyt wysokie. Ceny należałoby podzielić przez pięć, aby miało to jakikolwiek 
sens. 

Samochody historyczne i  zabytkowe powinny być zwolnione z przepisów bez żadnych innych restrykcji  typu „tylko 50 dni w roku”. Takie przepisy nie 
istnieją w żadnym innym państwie europejskim. Dlaczego polscy urzędnicy myślą tylko nad tym jak bardziej „dokręcić śrubę” mieszkańcom?

Pięcioletnie zwolnienie to tylko chwyt wyborczy aby przepchnąć złe prawo. Prawo powinno być dobre na pierwszym miejscu, żeby nie trzeba było się 
uciekać do takich niskich lotów sztuczek.

############# Ścisłe centrum miasta max do alei 3 wieszczów Sct zabija mikro przedsiębiorców z branży transportowej. Chciałbym ale Nie mam nowszego auta z prostej przyczyny: nie stać mnie!!!!! Samochody już zarezerwowane powinny jeździć do śmierci technicznej lub momentu zbycia Zdecydowanie za krótko. Abym zmienił moją ciężarówkę potrzebuje dodatkowo 200 tys zł więc 5 lat to zdecydowanie za krótki okres na zebranie pieniędzy Opłata służy wyciąganiu pieniędzy od mieszkańców. Sct nie powinno W OGÓLE dotyczyć mieszkańców zameldowanych i  płacących podatki w Krakowie Z pod sct powinny być wyłączone samochody dostawcze ciężarowe i  maszyny budowlane wolnobieżne które jeżdżą sporadyczne po drogach 
############# Strefa nie jest wymagana. Pomyśl jest absurdalny. Jeżeli będzie kiedykolwiek konieczna to należy ją ograniczyć do ścisłego centrum i nigdy nie poszerzać. Pomysł nie jest dobry. Nie ma potrzeby ustanawiania takiej strefy w całym mieście. W trakcie konsultacji  nikt nie odniósł się do problemu 

zanieczyszczenia powodowanego przez samoloty które startują i  ładują na Balicach.
Należy skupić się na wiarygodnych przeglądach technicznych i  nie dopuszczać do ruchu aut z usuniętą "ekologią" a nie mnożyć nowe absurdy.a Rozwiązanie w ogóle nie powinno być wprowadzane. Mieszkańcy w ogóle powinni być wyłączeni z proponowanych rozwiązań. Największy absurd całego SCT! A jak już zapłaci to nagle będzie ekologiczny ? Cały pomysł dot. SCT jest niedorzeczny. Należy skupić się nad egzekwowanie 

obecnych przepisów a nie tworzeniem nowych absurdów.
Jw. Zarówno wyłączenia jak i  opłaty nie sprawią że nagle pojady takie będą "ekologiczne" należy skupić się na egzekwowaniu obecnych przepisów 
(wiarygodne przeglądy techniczne) a nie tworzyć nowe absurdy!

############# Według mnie nie powinno być żadnej strefy, gdyż w obecnej formie jej zapisy niepozwalają poruszać się samochodami sprawnymi, dopuszczonymi do ruchu w wybranych miejscach. Jest to nierówne traktowanie obywateli wobec prawa, ze względu na posiadany status 
majątkowy.
Powinno się przyłożyć większą wagę dom kontroli  sprawności samochodów na stacjach diagnostycznych tak, żeby każdy samochód spełniał zakładane przez producenta normy.

Każdy samochód dopuszczony do ruchu powinien się móc poruszać w każdym miejscu w Krakowie. Zadam pytanie.
Na jakiej podstawie została wyznaczona strefa czystego transportu? Dlaczego w tym, a nie innym miejscu?
Dlaczego nie wyznacza się stref czystego transportu na wsiach, albo w innych miastach? Czy są dane, które pokazują, że zanieczyszczenie powietrza jest 
spowodowane samochodami z niską normą emisji spalin?
Co z układami hamulcowymi, które pylą i  przyczyniają się do smogu? Co z pyłem z dróg?

Jak wyżej, nie powinno być wdldug mnie strefy czystego transportu. Czyli  nie chodzi o czyste powietrze, ale o pieniądze? Jak te pieniądze się przyczynia do oczyszczenia powietrza?
Przecież to jest kpina z obywateli.

Czyli  będziemy mieć grupy bardziej uprzywilejowanych osób. Nie ma to sensu i  widać, że nie chodzi o czystość powietrza i  zdrowie mieszkańców.
Traktujmy wszystkich jednakowo.

############# Ścisłe centrum Nie Euro 2 dla benzyny,  jesteście oderwani  od rzeczywistości Do 2050 roku Jak zapłaci to jest już k... Eko? 

############# Do pierwszej obwodnicy max. Każdy szpital i  przychodnia. Instytucje kultury, teatry, kina, muzea. Sklepy wielkopowierzchniowe. Każde auto które ma przegląd ma prawo jeździć po wszystkich drogach publicznych. Nie dla sct Nie dla sct Nie dla sct
############# Strefa czystego transportu tylko na stare miasto Ten obszar nie jest dobrą decyzją, tylko stare miasto objęte sct byłoby odpowiednie Każde auto jeśl i  ma ważne badania techniczne ma i  powinno mieć prawo poruszać się po wszystkich publicznych drogach nie ważne jaką normę euro 

spełnia
Sct nie powinno być w ogóle wprowadzane, dla mieszkańców, studentów i osób dojeżdżających samochodami do pracy. Durne Grupa nie obejmuje studentów i osób dojeżdżających a pracujących w mieście

############# Nie ma zgody na takie traktowanie dopiero co zachęcaliście do płacenia podatków w Krakowie teraz myślę że czas pożegnać się z miastem które naciska finansowo na mieszkańców. zrobię to z całą rodzina Już z autostradami się wygłupiał ten Kraj raz są opłaty raz nie ma i le na punkty poboru wyrzucono pieniędzy teraz stoją puste kolejny pomysł do marnowania 
pieniędzy mieszkańców / obywateli 

############# Strefa nie powinna być w ogóle wprowadzona, jestem jej przeciwny. Nie dla strefy w Krakowie. Nie dla strefy w Krakowie. 20 lat. Źle to oceniam, żądam wolnego i  swobodnego wjazdu do całego miasta dla wszystkich. Nie ma mojej zgody na S.C.T.
############# Dopuścić samochody zabytkowe bez ograniczeń. Dopuścić samochody zabytkowe bez ograniczeń Dopuścić samochody zabytkowe bez ograniczeń Dopuścić samochody zabytkowe bez ograniczeń Dopuścić samochody zabytkowe bez ograniczeń Dopuścić samochody zabytkowe bez ograniczeń
############# Granice powinny kończyć się na okolicach rynku głównego. Ludzie powinni mieć możliwość jazdy normalnymi samochodami po praktycznie całym Krakowie. Nie rok produkcji  a stan techniczny pojazdu powinien być wyznacznikiem tego czy ktoś wjedzie do miasta. Stacje kontroli  pojazdów powinny odsiewać 

zanieczyszczające powietrze samochody, nie rok produkcji .
Okres powinien być wydłużony do 20 lat, obywatel opłacający w mieście podatki powinien być na 1 miejscu względem przyjezdnych. Jest ono złodziejstwem. Jednak jeśli już je wprowadzać, to jako opłatę symboliczną, nieuderzającą w kieszeń, wpłacaną podczas corocznego badania 

technicznego, aby unia i  inne szkodniki się odczepiły.
Mieszkańcy Krakowa płaci męskiej powinni być dożywotnio zwolnieni ze strefy czystego transportu w Krakowie.

############# Strefa czystego transportu maxymalnie powinna obowiązywać od rynku do plant, jak wskazały badania w okresie pandemii to nie samochody zanieczyszczają powietrze (w okresie pandemii gdy samochodów było niewiele, powietrze było takie jak zawsze). wiec sens tworzenia 
tej strefy, jest taki sam jak zabezpieczenie przed komarami, płotem z siatki autostradowej !

Jeśli  już ma być tworzona zarobkowa strefa czystego powietrza (dokładnie jak strefa płatnego parkowania) to poza strefę powinny byc wystawione 
WSZYSTKIE urzędy,szpitale i  ośrodki publiczne do których ludzie "muszą" przybyć oficjalnie, w innym wypadku jest to kompletny bubel.

argument wyssany z palca, kolejna strefa dla biedaków, ile jest zeroemisyjnych śmieciarek ? "0" bo są bezsensowne i  nikogo na nie nie stać. Ile jest zero 
lub niskoemisyjnych autobusów ... 5 ? w fazach testów ? 

NIE POWINNO BYC STREFY CZYSTEGO POWIETRZA ... ona tak samo zmieni nasze powietrze jak wspaniały zakaz palenia węglem, wypier.... ki lka miliardów i moze 5% poprawy powietrza !!! wydajecie nie swoje pieniadze, na nie swoje potrzeby i  robicie to ŻLE !! O i  tu widac PO CO STREFA CZYSTEGO POWIETRZA JEST TWORZONA !!!!!! Czyli  to ma być strefa czystego powietrza, czy strefa robienia wałów za pieniądze ? STREFA DLA BOGATYCH zapłać, pokombinuj a nic się dla Ciebie nie 
zmieni !! 

############# Tak wielki obszar Strefy, tylko utrudni wszystkim życie, a jakość powietrza nie będzie lepsza bo nowoczesne samochody jak stoją w korkach i  tak produkują spaliny. 
Dopóki Władze Miasta nie uzmysłowią sobie, że to korki spowodowane, także (a raczej przede wszystkim) miejskimi inwestycjami (remonty mostów, czy też głównych ulic, itp), czy też brakiem płynności przejazdu przez miejskie arterie drogowe - generują zanieczyszczenie 
powietrza. 
Żadna SCT nie przyniesie oczekiwanego odpowiedniego efektu, tak jak l ikwidacja "kopciuchów" w dalszym ciągu nie doprowadziła do likwidacji  smogu szczególnie na obrzeżach miasta. 
Na początek taka Strefa wystarczyła by do 2-giej obwodnicy.   

Brak w propozycji  możliwości dojazdu do innych Szpitali  w rejonie ul. Prądnickiej - w tym Szpitala Jana Pawła II, dojazdu do innych P&R (nie tylko do 
jednego). Chorzy dojeżdżają także do innych Szpitali , a Petenci Urzędów Wojewódzkich przyjadą z innych kierunków, kto będzie jechał na tylko Górkę 
Narodową by zaparkować?

Ograniczenie na 3 lata? Czyli jak ktoś spoza Krakowa zapłaci za wjazd do szpitala na coroczną konsultację medyczną (np. do Szpitala J.P. II) to po 3 latach 
będzie miał obowiązek zmienić samochód, bo nie wjedzie? 

Pojazdy służbowe Instytucji  Państwowych nie powinny być wyłączane, bo akurat te instytucje winny świecić przykładem i brak tutaj jasności, jakiego typu 
pojazdy tych instytucji  są tak stare ...?

############# Granica strefy jest ok Zbyt długi okres wyłączenia Źle po co robić wyjątki Zwolnienia dla mieszkańców powinny być maksymalnie ograniczone, ponieważ to wypacza sens sct
############# Nie dla sct Nie dla Strefy Czystego Transportu pomysł poroniony Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu rozwiązanie nie potrzebne 
############# Powinna obejmować obszar wewnątrz 2 obwodnicy Jeśli  nie będzie zmieniona granica powinno się wrócić do Normy Euro 5 (lub 2010) dla Diesla.
############# Obszar sct powinien dotyczyć tylko ścisłego centrum, czyli  obszaru wokół krakowskiego obwarzanka plant (westerplatte, podwale) Uważam że ograniczenia są bardzo mocno odczuwalne i wymog euro 6 to gruba przesada, proszę się zastanowić patrząc na minimalna płacę kogo stać 

na takie auto. Euro 4 jest otymalnym rozwiązaniem,  euro 6 od 2040r.
Mieszkańcy zameldowani w Krk powinni być bezterminowo zwolnienia z tego obowiązku, ale dla kompromisu np max 1 auto niespelniajace wymogow na 1 gospodarstwo domowe. Nie rozumiem jak uiszczenie opłaty wpłynie na mniejsze spaliny wydzielane przez auto? Z sct powinni być wyłączone tylko samochody służb, OZNAKOWANE samochody służb.

############# Brak strefy czystego transportu,podczas pandemii ruch samochodowy był praktycznie zerowy a jakość powietrza nie była wcale lepsza co pokazuje brak wpływu samochodów na zanieczyszczenie Samochody z napędem diesla są maloemisyjne ,spalają często o połowę mniej paliwa od samochodów benzynowych .Roczniki spełniające ten wymóg są 
stanowczo zawyżone ,powinny być dopuszczone samochody z normą euro 4 dla diesla 

Szczególnie dla mieszkańców powinna zostać po tych 5 latach specjalna ulga i  zaniżenie norm jakie mają spełniać samochody Ten projekt pokazuje ze tak naprawdę urzędnikom o co chodzi w strefie czystego transportu mianowicie o wyłudzenie wpieniedzy od ludzi pod pretekstem 
ekologii co można nazwać tylko ekoterroryzmem 

############# Mieszkam w centrum. Mam w bardzo dobrym stanie utrzymany samochód na benzynę z 2004 roku, spełniający normę euro 3. Jeżdżę sporadycznie, przeważnie raz w tygodniu. W podobnej sytuacji  jest wielu mieszkańców centrum. Nie musimy używać samochodów bo mieszkamy 
w dobrze skomunikowanej dzielnicy. SCT wymusi na nas zmianę samochodu, praktycznie nie przyczyniając się do poprawy stanu powietrza w mieście, generując niepotrzebną konsumpcję(zakup nowego auta) co samo w sobie jest szkodliwe dla ekologii . Nie wspomnę już o 
poszkodowanych osobach które nie stać na nowe auto, a dobre i  zadbane modele samochodów z roku około 2000 spokojnie posłużyły by im jeszcze przez wiele lat do sporadycznej jazdy. Moja propozycja to całkowite wykluczenie z SCT mieszkańców miasta, jeśli  ta uchwała 
rzeczywiście ma im służyć.

Do P&R w ogóle bez sensu żeby obowiązywała SCT. Inne wykluczenia są bez sensu, jak to ma być weryfikowane czy ktoś jedzie do szpitala? Wykluczenie mieszkańców z SCT Przecież i  tak będą wjeżdżać. Jeśli  nie będzie opłaty to będzie mandat, czyli  też opłata. Rodzice dowożący dzieci do szkoły, mieszkancy dojeżdżający do pracy, mieszkańcy robiący zakupy

############# Nie powinna być wprowadzona, nie powinno być ograniczeń dla zwykłych ludzi oraz wykluczenia Nie, to nadal są ograniczenia dla mieszkańców. A co po 5 latach? Mieszkańcy będą mieć nakaz wymiany samochodów? A co jeśl i  ktoś nie ma na to pieniędzy?
############# Nie powinno być żadnej strefy Zła Brak strefy Brak strefy Głupota Likwidacja
############# Ścisłe centrum Krakowa. Jeśli  rocznie mam wydać 6tys zł na to tylko żeby móc dojechać do pracy to wolę poszukać zatrudnienia poza Krakowem Mieszkam 3km od granicy miasta, pracuje w Krakowie  i  dlaczego mam płacić a osoby z miejscowości obok nie...
############# - tak uwazam za dobrą propozycję jestem za strefą SCT 5 lat do dośc długi okres, mam nadzieję że wystarczający nie wiem -
############# Strefa tylko w ścisłym centrum. Okolice rynku, kazimierz Wszystkie miejsca poza ścisłym centrum Mercedes w203 z si lnikiem benzynowym o oznaczeniu M271 z roku 2001 posiada normę euro 3, a dokładnie ten sam ale z 2005 posiada normę euro 4. 

Brak logiki  👍👍. Drugi punkt to ograniczanie swobody przemieszczania się zawarte w konstytucji. Trzeci punkt - Stary samochod z małym silnikiem ale 
z normą euro 1 emituje mniej szkodliwych substancji niż 3 tonowy suv z si lnikiem 5000cm3 ale z euro 6

totalny absurd. Niemieckie miasta się wycofują lub wycofały z bezsensownej strefy. Jak ktoś zapłaci to już jest eko? Absurd goni absurd. Strefa powinna objąć ścisłe centrum, tak jak w warszawie. Bez sensu. Spowoduje to ograniczenia dla studentów, turystów, osob starszych, pacjentów itd.

############# pierwsza obwodnica ok wersja poprzednia była zdecydowanie bardziej logiczna. Obecna dyskryminuje uboższych mieszkańców. jest ok jest ok
############# Obwodnica granicą STC Obwodnica granicą STC Euro 4 Nie można zmuszać mieszkańców Krakowa na zamianę auta jeżeli  posiada pojazd z emisią EUR 4 ,że za 5 lat musi wymienić np diesla z 2008 roku a inny Kowalski z poza Krakowa wjedzie starym oplem z 2000 roku .

Mieszkańcy którzy już posiadają takie auta muszą jeździć do śmierci technicznej pojazdu .A poza tym zmuszanie obywateli  do wymiany auta w ciągu 5 lat jest łamaniem konstrukcji .
Opłaty oczywiście dostosowane do normalnych  a nie wirtualnej średniej krajowej Inwalidzi przede wszystkim powinni być zwolnieni z jakich kolwiek zakazów 

############# Pojazdy kościelne nie powinny być wykluczone, a bo niby dlaczego? 
############# Granica strefy to granice obszaru administracyjnego miasta. Wyjątki to złe rozwiązanie. Zakaz wjazdu do SCT powinien obowiązywać wszystkie pojazdy emitujące NO2. Jeżeli  władzom wystarczy 5 lat  wywiązanie się ze swoich obowiązków, związanych z wprowadzeniem SCT, to jak najbardziej. Przypomnę, że głównym obowiązkiem władz miasta, które chcą SCT jest zapewnienie każdemu mieszkańcowi bezpłatnego, zeroemisyjnego auta. Negatywnie. Wniesienie opłaty nie eliminuje emisji  NO2. Jedyna cezura to ewentualny czas (5 lat) na wywiązanie się władz ze swoich obowiązków, związanych z wprowadzeniem SCT. Ponownie przypomnę, że 

głównym obowiązkiem władz miasta, które chcą
 SCT, jest zapewnienie każdemu mieszkańcowi bezpłatnego, zeroemisyjnego auta. 

############# Sct to jedna wielka głupota która wyeliminuje z miasta zwykłych ludzi zarabiających przeciętna Starsze auta niektóre są w lepszym niż te nowe wypalające DPF 
Usowacie przeciętnego mieszkańca z miasta którego niestac będzie na nowy damochod

Starsze auta nie spełniające wymogów powinny jeździć do śmierci swojej i  potem ewentualnie wyzlomowac To rozwiązanie powinno być tylko dla przyjezdnych a nie dla mieszkańców 

############# Dzieci leczą się w szpitalu Sw..Ludwika. Jak tam dojechać z dziećmi z autyzmem? Rozwiązanie powinno obejmować mieszkańców aglomeracji  krakowskiej Dzieci niepełnosprawne (nie tylko ruchowo). Dziecko z autyzmem często nie wsiądzie do autobusu czy tramwaju, albo wsiądzie i  ktoś na niego spojrzy i to 
wystarczy aby dostało ataku furii , czasem wystarczy niewłaściwy kolor przycisku, czy ktoś go dotknie przy wsiadaniu i  to wystarczy.

############# Stare Miasto Euro 4 10 lat Paranoja i  łupienie mieszkanców, nie żadnego wpływu na poprawe powietrza.
############# proponuję, aby SCT utworzono jedynie w centrum miasta W przypadku SCT na terenie całego Krakowa, te zaproponowane miejsca, to jedynie mała kropla w morzu potrzeb zarówno mieszkańców miasta, jak i  

osób, które przyjeżdżają z gmin ościennych.
ostatnie zaproponowane standardy są za wysokie. Poprzednie były niższe i   uważam, że takie powinny zostać to nie zmieni faktu, ze na mieszkańcach zostanie wymuszona zmiana to jest dobre rozwiązania pod warunkiem, że będzie bezterminowe oraz opłata miesięczna będzie niższa

############# Za ostro dla Diesli . Euro 5 wystarczy W ogóle vacatio legis powinno być co najmniej 5 lat dla wszystkich samochodów prywatnych, żeby można było w tym czasie zaplanować wymianę samochodu. tak, ale kwota jest za wysoka. 20 zł dziennie/500zł miesięcznie. Jak ktoś spoza KRK dojeżdza np. do pracy w szkole w Krakowie, gdzie nie ma rozsądnego 
połączenia komunikacją miejską,  o ma ze swojej nauczycielskiej pensji  płacić 500zł? Miesięczna opłata max 100 zł. A co po 2028?  Kolejna rzecz: jak 
dokonywac opłaty? Ktoś z Myślenic jedzie pilnie z dzieckiem do szpitala albo z żoną do porodu. Na prawdę musi wtedy myśleć o tym jak jakąś aplikacją 
dokonać opłaty bo ma np diesla z 2012roku?

Co do zasady uważam, że "przykłąd powinien iść z góry" tj zanim wprowadzimy wymogi dla zwykłych obywateli  to miasto (tj. wszystkie miejskie 
czysamorządowe spółki/instytucje) powinny dostosować swoje pojazdy do wymogów. Uważam, że jest to nie fair wymagać od zwykłych ludzi wymiany 
samochodu (często koszt nie do przeskoczenia) a w zakresie zależnym od szeroko rozumianej sfery publicznej pozwalać sobie na wyłączenia. Także 
najpierw wszystkie samochody związane ze służbami komunalnymi, zielenią miejską, służbą drogową oświatą, sądami, urzędami, ochroną zdrowia itd itp. 
(z wyłączeniem pojazdów specjlanych typu śmieciarki, piaskarki czy karetki) a dopiero potem nakładajmy restrykcje na samochody prywatne.

Uważam, że l ista wyjątków powinna objąć pojazdy niezbędne do świadczenia usług w mieście Krakowie przez osoby spoza miasta. Mam na myśli m.in. 
małe samochody dostawcze (lub inne, typu kombi-van, często rejestrowane jako osobowe) którymi rolnicy przywożą swoje produkty na place targowe lub 
samochody którymi ekipy remontowo-budowlane dojeżdzają na miejsce remontu. Zakaz uderzy nie tylko w tych ludzi ale także w samych mieszkańców 
Krakowa, korzystających z ich usług - dodatkowa opłata niechybnie będzie doliczana do cen sprzedawanych towarów lub usług. Zresztą, co po 2028?

############# Uważam że nie powinno się wprowadzać czegoś takiego, razem z mężem mieszkamy w bloku wynajmujemy mieszkanie mamy małe dzieci nie stać nas na zmianę samochodu. Uważam że jeśli  miasto chce wprowadzić strefę powinno najpierw wyłożyć pieniądze na nowe 
samochody.

Strefa powinna być ograniczona do minimum jeśli  musi już tu być.
Jeśli  przeszkadza wam powietrze zawsze możecie zmienić miejsce zamieszkania a nie decydować za setki tysięcy ludzi 

Euro 3 10 lat Jako kradzież każdy wie że chodzi tu o pieniądze a nie czyste powietrze.

############# 1 (Gertrudy, Westerplatte), max 2 ring (aleje, Dietla) Jeżeli  samochód przechodzi badanie techniczne, nie ma podstaw do wyznaczania roczników produkcji, auto 1.0 benzyna z 2001r nie kwalifikuje się do 
wjazdu, ale nowe BMW suw 3.0 diesel już jakoś tak, gdzie tu sens? W przeciągu 10-15 najbliższych lat auta z roczników 2000 w naturalny sposób 
przejdą na emeryturę. Jeżeli  już, to pojemność silnika powinna być wyznacznikiem ewentualnie gabaryt, bo samochodów SUW i Crossover znacznie 
przybyło na ulicach, przez co zajmują znacznie więcej miejsca, generując dłuższe korki, niż starsze auta typowo miejskie. 

Narusza to zasadę równości WSZYSTKICH obywateli  wobec prawa, a zatem takie wyłączenia powinny dotyczyć wszystkich albo nikogo. Negatywnie. W jaki sposób pieniądze zebrane w ramach opłaty oczyszczą Krakowskie powietrze? Lista wyjątków powinna być uzupełniona o wszystkie pojazdy zarejestrowane w Polsce posiadające adnotację w dowodzie rejestracyjnym, że pojazd na 
mocy badań technicznych został dopuszczony do ruchu.

############# Stare Miasto. Uważam że całe miasto powinno być wolne od ograniczeń. Nie stać mnie na zmianę samochodu mam disla z normą euro 4 który posiada DPF jest sprawny 
dla czego mam być dyskryminowany? 
Dzielenie ludzi na biednych i  bogatych jest niedopuszczalne.

Strefa w centrum miasta euro 3 dla benzyny i euro 4 dla oleju napędowego. 10 lat. Każdy powinien zmienić samochód w odpowiednim dla siebie momencie a nie pod naciskiem władz. Społeczeństwo jest coraz biedniejsze a władza zamiast pomagać kradnie z kieszeni obywateli.

############# Uwzględnić dojazd do planowanych parkingów i centrów przesiadkowych P+R na Bronowicach (DK79 od granicy miasta do Ronda Ofiar Katynia, dalej 
Armii Krajowej na odcinku do planowanego parkingu). Dojazd do giełdy przy ul. Balickiej  tą ul icą od str. granicy miasta oraz od strony DK79 (przedłużenie 
od planowanego P+R - opis por. wyżej). Uwzględnić dojazd do Szpitala Rydygiera od strony północnej obwodnicy Krakowa (docelowo od węzła 

jakaś progresja terminów i wyamagń np. 5 lata wszystkie auta, a 8 lat auta nie spełniające bp. normy EURO 6 a spełniające normę EURO 5. Ok, ale opłatę dzienną należy zastąpić opłatą 24 h.

############# Jeżeli  w ogóle chcemy wprowadzić taką strefę to wyłącznie w rejonie Starego Miasta, którego granice są ściśle określone. Jak napisałam powyżej ewentualna strefa powinna ograniczyć się do Starego Miasta. Ktoś kto proponuje dojazd np. do parking P&R w Bieżanowie chyba 
nigdy tam nie parkował. Miejsc parkingowych tych za szlabanem jak również na ulicy nie ma już o godz. 7.30!!! Jeżeli  się coś takiego proponuje należy 
wcześniej zapoznać się z realiami! Mieszkam w Bieżanowie i  nie da się tam zaparkować po 7.30. 

Jest to jawna dyskryminacja ludzi, którym brak wystarczających środków na zakup nowego/nowszego auta. Nikt z własnego wyboru nie chce jeździć 
starym autem (poza zabytkami), jeżdżą nimi ludzie, których nie stać na lepsze auta. Ta strefa godzi przede wszystkim w tych najuboższych! 

Uważam, że Kraków całkowicie powinien odstąpić od wprowadzenia SCT. Proponowane opłaty są bardzo wysokie. Miasto powinno odstąpić od pomysłu wprowadzenia SCT. Najpierw należy rozwiązać problemy komunikacyjne i  może 
wtedy ludzie sami i  chętnie zamienią swoje auta na komunikację...

Nie wiem dlaczego w ogóle w tej ankiecie nie pojawiło się pytanie, czy popieram wprowadzenie SCT? Ankieta jest tak skonstruowana, jakby to był dobry 
pomysł i  wymagał jedynie kosmetycznych poprawek!

############# Brak strefy czystego transportu Konstytucjia zapewnia wolność poruszania się Polska produkuje na tyle mało c02 że te pare samochodów nic nie zmieni zapytajmy Chiny czy się stosują aaa nie stosuje się bo dla nich ważny jest 
rozwój gospodarczy

Brak stref czystego transportu Mam płacić za możliwość poruszania się po Krakowie ? Tak każdy człowiek który chce wjechać powinien móc wjechać nic nie zmieni to czy ten Fiat który pali  4 l itry wjedzie czy nie wjedzie skoro polityk może 
wjechać Audi v8 

############# nie należy modyfikować zgadzam się program dostosowawczy z uwagi na okres obowiązywania ustawy winien być skrócony do max 3 lat opłaty będą i luzja jak opłaty w strefie np. w soboty , czy ograniczenia w obrębie rynku, których przyjezdni nie przestrzegają , a Straż Miejska w weekendy jest 
rzadkością. Zatem nie 

im mniej wyjątków tym lepiej

############# Ograniczenie strefy wyłącznie do obszaru starego miasta gdzie oprócz ruchu samochodów jest duży ruch pieszych - gorsza jakość powietrza spowodowana ruchem pojazdów może zostać odnotowana tylko bezpośrednio przy ruchliwych ulicach - ruch pojazdów nie ma wpływu 
na ''globalną'' jakość powietrza w mieście. Jeśli  uważacie inaczej przedstawcie rzetelne dane. Wszystkie dane z pomiarów z innych miast w Europie wskazują na to że wprowadzenie strefy nie ma żadnego wpływu na ogólną poprawę jakości powietrza. Dlaczego upieracie się przy 
wprowadzeniu strefy? 

Co najmniej wszystkie pętle P+R. Dlaczego ta stronnicza ankieta nie zakłada nie wprowadzania strefy? Standardy emisji  określają dopuszczalną emisje w mg/kWh - l imitowanie emisji  wyłącznie na podstawie norm jest bezsensowne z uwagi na to, że nowszy 
samochód z silnikiem o większej mocy może wyemitować więcej toksycznych związków spalin niż starszy samochód z małym silnikiem. 

Mieszkańców Krakowa w ogóle nie powinna obejmować strefa - co ze starszymi osobami które mieszkają od lat w Krakowie i  jeżdżą starszymi samochodami? Czyli nie chodzi o czystość powietrza tylko selekcje ludzi na biednych i  bogatych. W tym kontekście pojazdy należące do Krakowian powinny być zwolnione dożywotnio, w szerszym strefa nie powinna zostać wprowadzona nigdy bo nie 
przyniesie żadnych rezultatów a jedynie utrudni życie ludziom. 

############# Jestem przeciwnikiem Strefy Czystego Transportu. 
Jeśli  już to niech strefa będzie tylko dla obcokrajowców, turystów... 
lub zwolnienie powinno być co najmniej dla całego województwa małopolskiego    

Dojazd powinien być zapewniony do każdego Szpitala , Urzędu, Kościoła, miejsca zatrudnienia... oraz każdego Park and Ride oraz każdego punktu 
przesiadkowego (pętli  tramwajowej/autobusowej) co najmniej na obrzeżach miasta.    

Rok produkcji  powinien dotyczyć tylko samochodów zakupionych po roku wprowadzenia SCT Niestety nie każdego stać na nowe auta i  na dodatkowe opłaty!  Jest to dzielenie ludzi na biednych i  bogatych!  

############# Strefa mogłaby obejmować jedynie okolice Rynku Głównego. Dodatkowo nie powinien to być całkowity zakaz, tylko możliwość wykupienia wjazdu. Uniwersytety, akademiki (studenci spoza Krakowa, powinni mieć możliwość szybkiego dostania się na uczelnię), dworce zwłaszcza główny i  Płaszów, 
okolice obwodnic. Ogólnie tylko centrum powinno być w strefie i  to z możliwością opłacenia wjazdu, poza przedsiębiorcami którzy mają swoje biznesy i  
powinni  mieć to w ramach wynajmowanego lokalu.

Standardy emisji  EURO powodują wykluczenia. Powinno to zależeć od deklarowanej przez producenta i lości co2 Mieszkańców nie powinno to dotyczyć. Płacą ogrom za mieszkania i  parkingi! Nie powinno im się narzucać jakie auto mają kupić, albo jw sprawdzać deklarowane i lości emisji  a nie euro Dobrze, ale ceny są za wysokie. 50% z tych kwot, a miesięcznie powinno być jak cena za autobus, bo połączenia z niektórych miejsc są fatalne Auta które może i  są stare ale mają niską emisyjności. 

#############
############# Strefa nie powinna obejmować całego Krakowa. Wielu osób spoza Krakowa, a które pracują tutaj, nie stać na zakup auta spełniającego opisane w propozycji wymogi. Osoby dojeżdżające do pracy w Krakowie autami nie spełniającymi norm, powinny mieć dostęp nie tylko do darmowych parkingów ale również do 

darmowej komunikacji  miejskiej.
Okres 5-letni jest zbyt krótki. Opłaty są zbyt wysokie. Jeśli  kogoś nie stać na zakup auta spełniającego wymogi emisyjności, to przypuszczalnie opłata miesięczna w wysokości 500 zł będzie 

zbyt wysoka.
############# SCT - jedyne rozsądne rozwiązanie - dotyczy Starego Miasta Przy utworzeniu SCT w obrębie Starego miasta rozwiąże problem - NIE MA KONIECZNOŚCI WPROWADZANA SCT W PROPOZYCJI PRZEZ WAS WSKAZANEJ A co z mieszkańcami, których nie stać aby zakupić nowszy samochód? A za 5 lat rozumiem kupicie tym mieszkańcom których nie stać - auto, którym będzie mógł poruszać się / wyjeżdżać do krakowa? Bo co zmieni te 5 lat? Jak kogoś nie stać - może nadal go nie być stać Na prawdę to jest pomysł? Czyli jak kierowca ma kasę to sobie wjedzie autem które nie powinno wjeżdżać? Czyli PO CO TA SCT? Skoro każdy wjedzie jeśl i 

zapłaci? 
Proszę przeczytać poprzednie odpowiedzi one odnoszą się do tego pytania! 

############# To jest czysty faszyzm i  nie powinno sie zabraniac uzywania samochodow kupionych, prawo nie powinno dzialac wstecz - nowe samochody zastapia z czasem stare i  bedzie ok. Nie wprowadzac SCT

############# Wewnątrz 2giej obwodnicy, nie dalej, aleje, wita stwosza, mogilskie, grzegórzeckie, powstańców wielkopolskich, Konopnickiej Każdy szpital, razem z dietla, wojskowym Diesel euro 4, benzyna euro 1 jak u zachodnich sąsiadów, to co proponujecie to najbardziej chore wymagania i jedna z większych stref jakie istnieją, nie 
na nasze zarobki

Oraz dla osób prowadzących biznes w krakowie, przykład taksówki ze Skawiny i  okolicznych sypialni, Wieliczka, Wadowice Zwykle szukanie pieniędzy tak samo jak kwota za parkowanie, żart przy takiej wielkości strefy która obejmuje za***ia jak swoszowice czy wzgórza 

############# Uważam ze SCT powinna obejmowac wylacznie obszar Starego Miasta Uwazam ze powinnl sie restrykcyjnie sprawdzac samochody odnosnie ich szkodliwosci , a nie tworzyc Strefe. Nie kazdego stac na zakup nowego 
samochodu , sama posiadam samochod z 2009 r lecz na badaniach technicznych wypadl rewelacyjnie , dlaczego musze placic za wjazd do strefy i  co ? Juz 
spaliny znikna , poniewaz uiscilam oplate? Bzdura jakas.

Uwazam ze powino  sie restrykcyjnie sprawdzac samochody odnosnie ich szkodliwosci , a nie tworzyc Strefe. Nie kazdego stac na zakup nowego 
samochodu , sama posiadam samochod z 2009 r lecz na badaniach technicznych wypadl rewelacyjnie , dlaczego musze placic za wjazd do strefy i  co ? 
Juz spaliny znikna , poniewaz uisci lam oplate? 

Na obecny samochod odkladalam pieniadze 10 lat , nie bedzie mnie stac na zakup nowego samochodu , wyprowadzic sie z Krakowa tez nie moge i tak musiala bym dojezdzac do pracy , ledwo wiaze koniec z koncem . Wiecej drzew zamiast blokowisk . Wyprzedawania terenow 
miasta. 

ABSOLUTNIE NIE. PO OPLACIE NAGLE SZKODLIWY POJAZD ZACZNIE BYC NIEWIDZIALNY . 

############# Dla mieszkańców Krakowa, okres wydłużenia powinien być dłuższy niż 5lat ( minimum 10lat) Wprowadzenie opłat dla osób z poza Krakowa, przyjeżdżających codziennie do pracy z okolicznych miejscowości jak najbardziej !
############# brak jakich kolwiek granic stop SCT to jest zła propozycja ja chcę dojechać autem tam gdzie mi pasuje to jest ograniczenie wolności człowieka mój samochód nie jest Eco ale jak zapłacę to jest . to jest zdzieranie z ludzi pieniędzy wiecznie wam malo tak  będziemy kupować stare auta i  rejestrować je na zabytki tego chcecie ?! żadnych ograniczeń wolny wjazd i  tyle 
############# ŻADNYCH STREF....TYM BARDZIEJ PŁATNYCH !!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! ŻADNYCH STREF....TYM BARDZIEJ PŁATNYCH !!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! ŻADNYCH STREF....TYM BARDZIEJ PŁATNYCH !!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! ŻADNYCH STREF....TYM BARDZIEJ PŁATNYCH !!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! ŻADNYCH STREF....TYM BARDZIEJ PŁATNYCH !!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! ŻADNYCH STREF....TYM BARDZIEJ PŁATNYCH !!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! WY .............
############# Obecna wersja jest nie do przyjecia!!!! Jesli  chodzi o granice, powinno to byc centrum miasta a nie caly Krakow!!! W innych miastach obowiazuje norma EURO4 dla Diesli  i  EURO2 dla silnikow benzynowych  i taka powinna byc wprowadzona tez i  w Krakowie. Jest ok Jest to chore rozwiazanie i  pokazuje tylko o co chodzi w tym projekcie- pieniadze a nie srodowisko. Mozna truc srodowisko ale jak sie zaplaci??? Nie rozumiem zapisu czemu kler mialby miec inne warunki niz normalni obywatele.
############# Tak, strefa powinna obejmować tylko okolice rynku. Uważam, że do sklepów czy innych punktów też powinien być dojazd. Ponieważ stracą na tym też właściciele innych biznesów. Tylko do centrum powinny być ograniczenia emisji  Euro. Mieszkańcy powinni  mieć możliwość bez ograniczeń wjazd. Opłata powinna być symboliczna jak już coś.
############# Strefa powinna obejmować rynek główny z sąsiednimi ulicami, do maksymalnie obszaru plant, w celu zabezpieczenia historycznej cześć Krakowa. Nie jest to dobra propozycja, ze względu na nieefektywność takiego rozwiązania, skala nadużyć względem takiej opcji  będzie nie do ogarnięcia przez 

służby, więc strefa powinna wyglądać jak w pkt.1 aby nie tworzyć pustego prawa.
Testy emisji spalin z corocznych przeglądów rejestracyjnych - one powinny dopuszczać do ruchu pojazdy, którego sa sprawne. Bardzo niski koszt 
organizacyjny i  nie duża uciążliwość dla mieszkańców.

Okres powinien obejmować 10 lat. Mieszkańcy zasługują na dłuższy okres. Źle. Na co szły by te srodki?
Mocno wpłynęło by to na gospodarkę Krakowa i  zamknęło oraz odcięło miasto od regionalnych podmiejskich produktów.

Nie powinno być żadnych wyjątków. Wszyscy mieszkańcy powinni być równi wobec prawa.

############# Pomysl wprowadzenia strefy czystego idiotyzmu należy bezwzględnie. Między bajki wlozyc. Strefa czystego Idiotyzmu transportu wprowadzić wyłącznie w granicach 1 obwodnicy Rynku Głównego!!! Każde auto jeżeli  posiada aktualne badania techniczne. Bezwzględny na rok produkcji , powinno mieć prawo poruszania się po drogach publicznych!!@ Wymóg SCT nie powinien mieć miejsca dla mieszkańców Krakowa!!!! A na jaki cel pójdą wpływu z tego tytułu. Na załatanie dziury w budżecie miasta czy na działania związane z poprawa jakośći powietrza!!@
Wszyscy mieszkańcy powinni mieć prawo wjazdu do strefy. Do czasu śmierci technicznej samochodu. Który posiadaja są Właścicielami. W chwili 
wprowadzenia Strefy Czystego Idiotyzmu. Bezwzględnie na rok produkcji , wskaźnik Euro.

############# Ograniczyć ja do obszaru Rynek,Kazimierz, Podgórze Jaki jest sens trzymania auta i opłacać go gdzie można nim dojechać tylko np do szpitala - całkowity absurd Za wysoka dla diesli  Jeśl i  okres wyłączenia 5 lat to dla wszystkich nie tylko dla Krakowian Rozbój w biały dzień bo zapłata za wjazd nie czyni żadnego samochodu ekologicznym - zwyczajne dojenie kierowców Strefa równa dla wszystkich, znane wypadki dla  specjalnych samochodów czy zabytkowych
############# Jeśli  władze miasta będą parły do stworzenia SCT , to wcześniej powinny przedstawić wyniki badań z miast , w których został wprowadzony projekt. Bez tego cały proces wprowadzenia zmian jest nieuczciwy. Gdyby natomiast okazało się, że SCT spełnia oczekiwania , to 

należałoby przedstawić wyniki badań, i lu pracowników z szeroko pojętej okolicy jest zatrudnionych w granicach miasta, oraz i lu uczniów i studentów dojeżdża, lub jest dowożonych na zajęcia i  jakie koszty w związku z tym poniosą. Dyskryminacją jest natomiast zakaz wjazdu 
dla mieszkańców okolic, przy jednoczesnej zgodzie na korzystanie z samochodu przez mieszkańców miasta. Tak na marginesie, proszę sobie wyobrazić, że gminy z tzw. obwarzanka zakazują wjazdu samochodów z krakowską rejestracją.

Przedstawianie takich propozycji  uważam za przedwczesne. Wszelkie wyłączenia są dyskryminujące. Takie rozwiązanie, to kolejny przykład na dyskryminację. Tym razem majątkową. Zamożniejsi  będą wjeżdżać, ubożsi nie. Cały pomysł strefy jest złym pomysłem.

############# Granice sct powinna wyznaczać II obwodnica, która sama w sobie nie powinna być w strefie. Wszystkie ulice odbijające w stronę ścisłego centrum od II obwodnicy powinny już w tej strefie być. Powinny zostać utrzymane wymogi z pierwszego projektu strefy, z wyłączeniem mieszkańców i osób pracujących w Krakowie. Są ludzie, którzy w dobrej 
wierze pozbyli  się starszych samochodów kupują nowszy np. z 2003 roku, który spełniał wymogi pierwszego pomysłu natomiast nie spełnia wymogów 
drugiego. W mojej opinii jest to nieuczciwe. Samochody historyczne (25 lat+ posiadające opinię rzeczoznawcy) i  zabytkowe (wpisane do rejestru 
zabytków i  podlegające pod konserwatora zabytków) powinny być zwolnione z obostrzeń sct. Nie ma ich zbyt wiele, a ich właściciele i  tak ponoszą duże 
koszty ich utrzymania. 

To dobry pomysł i  gest w stronę mieszkańców Krakowa natomiast nieco bym go rozszerzył. Uważam, że osoba, która mieszka i pracuje w Krakowie powinna móc jeździć swoim samochodem po sct, nawet jeśl i nie spełnia on jej wymagań, do momentu w którym ten samochód 
będzie otrzymywał pozytywny wynik na badaniu technicznym, natomiast następny samochód będzie trzeba kupić już zgodny z wymaganiami sct.

W ustawie o elektromobilności i  paliwach alternatywnych napisane jest że opłata nie może być wyższa nić 500zł za miesiąc i  2,5zł za godzinę. Może natomiast 
być niższa. Moja propozycja to:
Od 2030 roku 200zł za miesiąc i  1zł za godzinę. Od 2032 można zastanowić się nad zwiększeniem. 

Dobrze, że są zaplanowane wyjątki jednakże samochody historyczne i  zabytkowe powinny być całkowicie zwolnione z obostrzeń sct. Samochody 
emerytów, rencistów i osób z niepełnosprawnościami także powinny być zwolnione.

############# Należy ją zl ikwidować. Dość dzielenia społeczeństwa na biedych i  bogatych. Promocj dla bogatych u spychania biednych do getta Każde miejsce w krakowie powinno być dostępne dla wszystkich a nie tylko dla bogatych Znieść je. Dość utrzymywania uni  kosztem najbiedniejszych. Dość wspierania Niemiec J.w. znów dzielneie ludzi. Na miesjocwyxh j poza. Dość szaleństwo lewactwa Wymóc na wielkich korporacjach oszczędzanie, ekologizm i segregacje. Wielkie kary za pakowanie wszystko w plastik, szczególnie owoców i elekologixnycb 
rurek do picia 

Wszyscy bez wyjątku. Jesteśmy również wobec prawa. Poczuttajxie w końcu konstytucję na którą tak rzewnie płakał holownia

############# Obawiam się, że wprowadzenie Strefy Czystego Transportu (SCT) na terenie całego Krakowa znacznie utrudni mi codzienne życie. W innych miastach, takich jak Warszawa czy Wrocław, strefy te obejmują głównie centra, co pozwala na swobodny dojazd do pracy czy szkoły 
mieszkańcom obrzeży. Rozszerzenie SCT na całe miasto może wykluczyć wielu kierowców, których nie stać na nowsze, droższe samochody spełniające wyższe normy emisji. Proszę o rozważenie ograniczenia strefy do ścisłego centrum, aby zminimalizować negatywny wpływ na 
mieszkańców.

Strefa Czystego Transportu w Krakowie, obejmująca całe miasto, to problem dla osób z starszymi samochodami, które nie spełniają norm emisji  
zadanych w nowej wersji  SCT. W wielu miastach, jak Paryż czy Mediolan, strefy ograniczają się do centrum, co umożliwia dojazd do pracy i  szkoły 
mieszkańcom obrzeży. W Niemczech protesty i  strajki  pokazują, jak takie ograniczenia mogą wykluczyć kierowców. Proponuję, by SCT w Krakowie 
obejmowała tylko centrum miasta, co pozwoliłoby na osiągnięcie celów ekologicznych bez negatywnego wpływu na codzienne życie. W Niemczech strefy 
czystego transportu (Umweltzone) wymagają, aby pojazdy spełniały co najmniej normy Euro 4 dla diesli  i  Euro 1 dla pojazdów benzynowych. 

 W Polsce, w tym w Krakowie, wymagania są bardziej rygorystyczne, co może prowadzić do wykluczenia z ruchu osób posiadających starsze pojazdy. 

Proponowany okres 5 lat wyłączenia spod wymogów Strefy Czystego Transportu (SCT) dla aut należących do mieszkańców Krakowa może nie uwzględniać sytuacji osób mieszkających w okolicznych miejscowościach, które znajdują się bardzo blisko Krakowa. Takie rozwiązanie 
może skutkować ich wykluczeniem z ruchu w mieście, mimo że dojeżdżają tam do pracy, szkół oraz innych instytucji. Proponuję, aby okres ten obejmował również osoby dojeżdżające z okolicznych miejscowości, co pozwoliłoby na bardziej sprawiedliwe podejście i  
zminimalizowanie negatywnego wpływu na codzienne życie tych mieszkańców.

Moim zdaniem, proponowane rozwiązanie może być postrzegane jako wyciąganie pieniędzy od osób mieszkających w okolicznych miejscowościach, 
szczególnie z powiatu krakowskiego. Wprowadzenie opłat za wjazd do Strefy, zwłaszcza w przypadku osób, które nie mogą skorzystać z wyłączenia dla 
mieszkańca, może pogorszyć sytuację finansową niektórych osób i  rodzin. Kwota 500 zł za miesiąc to niestety dla wielu osób znaczna suma, która może 
stanowić poważne obciążenie budżetu domowego. Ponadto, takie rozwiązanie może wykluczyć te osoby z uczestnictwa w życiu miejskim, ograniczając ich 
dostęp do usług, pracy czy edukacji. Warto również zastanowić się, czy takie opłaty nie wpłyną na pogorszenie mobilności osób, które nie mają alternatywy w 
postaci transportu publicznego, szczególnie w rejonach, gdzie komunikacja jest mniej rozwinięta.

Propozycja wyjątków w projekcie SCT w Krakowie, obejmująca pojazdy należące do krakowian, pojazdy specjalne oraz historyczne/zabytkowe, wydaje się 
rozsądna, biorąc pod uwagę specyficzne potrzeby tych grup, ale proponuję rozszerzenie tej l isty o osoby z okolicznych miejscowości, takich jak cały 
powiat krakowski. Wiele osób dojeżdżających do Krakowa codziennie do pracy, szkoły czy innych instytucji  nie powinno być wykluczonych z ruchu 
miejskiego, szczególnie w przypadku, gdy ich pojazdy nie spełniają wymogów SCT. Taka zmiana pozwoliłaby na bardziej sprawiedliwe traktowanie 
mieszkańców okolicznych miejscowości, którzy regularnie korzystają z krakowskiej infrastruktury.

############# Obszar jest w porządku. Proponuję usuniecie z włączeń a tym samym objęcie obszarem SCT ul. Herberta na odcinku od skrzyżowania z drogą krajową A4 do skrzyżowania z 
ul.Podmokłą. Obszar ten jest gęsto zaludniony a będzie jeszcze bardziej z uwagi na trwające inwestycje np. rejonie ul icy cechowej. Mieszkańcy tego 
obszaru mają prawo być tak samo chronieni przed zanieczyszczeniem powietrza jak mieszkańcy centrum.
Nielogicznym jest dla mnie wyłączenie tego odcinka w celu umożliwienia wjazdu na autostradę w kierunku lotniska w Balicach, skoro przykładowo 
Swoszowice i  tak będą objęte SCT. Z kolei mieszkańcy Libertowa czy Golkowic mogą pojechać w kierunku Balic na węźle z Zakopianką. 

Jestem przekonany, że Standard Euro 5 dla Diesli, który był wprowadzony uchwałą z 2024 był wystarczający. Auta z Euro 5 mają w znakomitej większości 
fabrycznie fi ltry cząstek stałych a różnica pomiędzy Euro 6 a Euro 5 jest niewielka jeśli  chodzi o emisję, jest natomiast dotkliwa jak chodzi o cenę 
pojazdu. Kluczowym natomiast jest stan techniczny samochodu. Niestety obserwuję setki samochodów osobowych, busów i sam. dostawczych, które 
mają Euro 6 w papierach, wycięty DPF i  zostawiają za sobą chmury czarnego dymu.
Poza tym uważam, że Utrzymanie wymagań co do samochodów dopuszczonych do SCT które były komunikowane od 2023r. jest po prostu uczciwe. Wiele 
mieszkańców na podstawie komunikatów i  uchwały, która weszła w życie 1 l ipca 2024r. Wymieniło stary samochód na nowszy, spełniający normę EURO 

Okres przejściowy jest za długi. Proponuję skrócenie do 3 lat. Mieszkańcy mają alternatywę w postaci komunikacji  miejskiej, rowerów, taksówek czy najmu typu Carshareing. Rozwiązanie jest nielogiczne i  powinno być całkowicie usunięte. Dopuszczenie możliwości zwolnienia z SCT pod warunkiem wniesienia opłaty przypomina 
abonament na wyrzucanie śmieci w parku krajobrazowym lub zwolnienie ograniczeń prędkości pod warunkiem opłacenia subskrypcji  "mnie to nie dotyczy bo 
jestem bogaty".

############# To jest dyskryminacja osob mniej zarabiajacych. Jestem przeciwko! To jest dyskryminacja osob mniej zarabiajacych. Jestem przeciwko! To jest dyskryminacja osob mniej zarabiajacych. Jestem przeciwko! To jest dyskryminacja osob mniej zarabiajacych. Jestem przeciwko! S*****alajcie S*****alajcie
############# Zdecydowanie Strefa Czystego Transportu powinna obowiązywać bezwzględnie przynajmniej w granicach miasta, bez wyjątków nawet dla dojazdu do Górki Narodowej (Prądnik Biały i  okolice już wystarczająco toną w smogu). Jak wyżej Standard Emisji  nie niższy niż Euro 4 powinien być absolutnym wymogiem. Nadmieniam, że dzisiejsze praktyki w trakcie badania technicznego pojazdu, 

podczas którego test emisji  spalin jest nagminnie omijany lub mocno naciągany, powinny być zdecydowanie ukrócone.
Dalsze 5-letnie wyłączenie doprowadzi nas do stężeń trującego pyłu, które nas - mieszkańców - wykończą zdrowotnie. Strefa powinna być wprowadzona natychmiast, a pojazdy wjeżdżające do Krakowa powinny być szczegółowo kontrolowane. W jaki sposób taka opłata poprawi jakość powietrza w Krakowie??? W żaden.

Komunikacja publiczna jest na tyle rozwinięta, że jeśl i  ktoś ma potrzebę wjechać do miasta, to wjedzie bez względu na rok produkcji  posiadanego samochodu 
/ zasobność portfela.

Nie mam uwag.

############# Do II obwodnicy maksymalnie Park and Ride  znajduje się również  w Mydlnikach  i  nie tylko..... Standardy emisji  Euro, które są odgórnie przypisane do samochodu nie mają moim zdaniem za wiele wspólnego z jakością spalin jeśl i  ktoś NIE DBA 
odpowiednio o samochód... a jeśl i  już mowa o wymaganiach i  normach to EURO 4 w dieslu jeśli  posiada DPF powinno mieć swobodny wjazd do SCT. 

Uważam, że jeśli  SCT będzie do II obwodnicy to wszyscy powinni zostać nią objęci Jeśli wejdą takie opłaty to osoby które PRACUJĄ w Krakowie powinny być  zwolnione z tego obowiązku. Osoby PRACUJĄCE  w Krakowie.

############# Strefa Czystego Transportu tylko i  wyacznie w granicach rynku , Mistrzejowice powinny byc wykluczone z strefy czystego transportu Mistrzejowice , Galerie handlowe poniewaz ludzie ogranicza zakupy poprzez brak dojazdy kazdym samochodem Wedlug mnie to dyskryminacja , nie kazdego stac na zakup nowego pojazdu , powinien byc dopuszczany kazdy pojazd powyzej 2000 roku , tak naprawde 
nowo wyprodukowane samochody sa bardziej szkodliwe.

Wedlug mnie wprowadzenie strefy to tylko i  wylacznie wyciaganie pieniedzy z obywateli.

############# Bez Strefy Czystego Transportu Bez Strefy Czystego Transportu Bez Strefy Czystego Transportu Bez Strefy Czystego Transportu Bez Strefy Czystego Transportu Bez Strefy Czystego Transportu 
############# granice drugiej obwodnicy krakowa rażące pogwałcenie wolności obywatelskiej studenci którzy nawet nie mieli  by jak zostawić swoich aut przy miasteczku studenckim 
############# Tylko rynek i  najbliższa okolica A szpital Rydygiera, Zeromskiego? Uważam, że tylko rynekninokoloce, reszta nie. Dlaczego benzyniak z 4 l itrowym silnikiem , co pali  25 l itrów może wjechać a stary diesel co pali  4 nie?! Zróbmy metro, wtedy można porozmawiać o takich zakazach. Czyli  mogę smrodzic i  zanieczyszczać bo dam kasę. Czyli  chodzi tylko o kasę tak? To trzeba oficjalnie powiedzieć, że jest dziura w budżecie krakowa i  chodzi 

tylko o kasę. O nic innego a zielony ład to ściema.
Beznadzieja. Jak wyzej

############# Ograniczenie powinno dotyczyć tylko centrum miasta Za mało jest P&R żeby można było z tego racjonalnie korzystać Nie powinno się zaostrzać norm, Euro 5 jest wystarczająca dla zdrowia i nic nie zmieni  euro 6, napędzi tylko zyski koncernom. Powinno być dożywotni, dla aut zakupionych przed wrpowadzeniem SCT To rozwiązanie uderza w najbiedniejszych. Bogaty jeżdzący 4 l itrowym nowym mercedesem który pali  20l na 100 ale ma normę euro 6 nic nie zapłaci, a biedny 
mieszkaniec jeżdzacy małym autem będzie płacił.

Opłaty powinny być nałożone na drogie auta które wjeżdżają do miasta i  spalają dużo wiecej paliwa niż stare. Stare auta powinny być zwolnione z opłat 
bo to one są ekologiczne

############# Niedopuszczalne jest sct w tej formie - dyskryminacja na każdym kroku. Sct dla ścisłego centrum to wszystko co można pozwolić!!! Kilka placówek? Naprawdę chcecie odizolować kraków od mieszkańców? Co z resztą placówek specjalistycznych ? Było euro 5 dla diesla teraz euro 6 a później 6dt - kogo będzie stać na tak wymagające auta???? Dyskryminacja
To powinno iść do sądu jako jawna dyskryminacja !!!

To nie ma nic wspólnego z ekologia - zwykłe wyciąganie pieniędzy od ludzi!! Ludzie którzy przywożą do Krakowa dzieci są w jawny sposób dyskryminowaji a jak auto nie spełnia emisji  to płać- szukacie pieniędzy zacznijcie od 
magistratu !!!

############# Stare Miasto, fragment oddzielony Plantami od reszty miasta. Wymagania są zbyt rygorystyczne, co spowoduje wykluczenie finansowe dla znacznej i lości ludzi. minimum 10 lat Kolejne rozwiązanie które spowoduje wykluczenie finansowe społeczeństwa. Dodatkowo, „dbamy o ekologię, no chyba że zapłacisz”? Jaki ma to sens? SCT jest słabym pomysłem całościowo.
############# Nie zgadzam się Nie zgadzam się Nie zgadzam się Nie zgadzam się 
############# Proponuję dla silników diesla normę Euro 5, która jest wg mnie wystarczająca restrykcyjna. Proponuję 10 lat okresu przejściowego, biedniejszych mieszkańców nie będzie stać na wymianę obecnych pojazdów.
############# Żadnych granic. Konstytucja zapewnia nam wolność przemieszczania się. Absolutnie zła propozycja. Same parkingi PaR już obecnie są przepełnione, przykład Krowodrza Górka. Częstsza wymiana aut jest mniej ekologiczna. Jest to dyskryminacja ze względu na pochodzenie. Jest to dyskryminacja osób mniej zamożnych. Tzw. Miasta dla bogatych.
############# Uważam, że strefą czystego transportu należy objąć teren wewnątrz pierwszej obwodnicy, a także pojedyncze miejsca poza tym obszarem według zapotrzebowania ( takie jak część Kazimierza, Stradomia czy Piasku ) Uważam że strefa czystego transportu nie powinna dotyczyć osób stale zamieszkujących miasto Kraków, ani osób stale dojeżdżających do Krakowa, 

szczególnie osób o niskich zarobkach oraz z rejonów ze słabo rozwiniętym transportem publicznym. W przypadku jej ewentualnego wprowadzenia należy 
koniecznie zapewnić przejezdność najważniejszych szlaków komunikacyjnych oraz dojazd do parkingów P+R takich jak Krowodrza Górka, Mały Płaszów, 
Nowy Bieżanów, Kurdwanów czy Czerwone Maki. Należy również pomyśleć o osobach które mają dostęp do transportu publicznego, ale ze względu na 
specyfikę pracy dojeżdżają do niej w godzinach w których przejazd komunikacją miejską może zajmować kilkukrotnie więcej czasu aniżeli  prywatnym 
samochodem. 

Uważam że emisja CO2 powodowana przez samochody osobowe jest znikoma co pokazały wielokrotne badania, a jeżeli  już jest konieczne wprowadzanie 
jakichkolwiek ograniczeń to powinno się zwrócić uwagę w pierwszej kolejności na stare samochody ciężarowe, dostawcze i  autobusy. Obecne 
propozycje nie mają żadnego sensu, gdyż nowe samochody o większej wadze i  pojemności si lnika emitują znacznie więcej CO2 niż stare pojazdy o niskiej 
wadze i  spalaniu, z małymi si lnikami o niskiej mocy a także z paliwami alternatywnymi takimi jak LPG. 

Uważam że faktycznie dobro i  komfort osób na stałe zamieszkujących Kraków powinien być brany pod uwagę w pierwszej kolejności, myślę że 5 lat to zbyt mało czasu zwłaszcza iż normy zapewne też będą się z czasem zacieśniały. Uważam iż jest to dodatkowe obciążenie dla osób mało zamożnych, w dodatku których pojazdy często emitują mniej CO2 niż nowe, spełniające normy 
samochody, w dodatku przez długi czas od wprowadzenia może być problem z jego egzekwowaniem. Będzie więc to kolejny martwy przepis i  dodatkowe 
utrudnienie, na którego finansowanie trzeba przeznaczyć środki, które można wydać w innych sektorach.

Jak wyżej wspomniałem, należy wziąć pod uwagę osoby pracujące w specyficznych godzinach, w których dojazd komunikacją publiczną jest szczególnie 
utrudniony a także osoby dojeżdżające z obszarów gdzie oferta transportu publicznego jest uboga.

############# Strefa powinna obejmować tylko ściśle centrum miasta. Strefa powinna obejmować tylko ściśle centrum miasta. Tylko i  wyłącznie spełniony przegląd techniczny powinien decydować o możliwości wjazdu do strefy. Okres powinien zostać wydłużony przynajmniej dwukrotnie. Jest to bezczelny skok na kasę w wykonaniu miasta. Strefa powinna obejmować tylko ściśle centrum miasta.
############# Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i  kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i  tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 

bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.
Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ul icę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i  zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i  Euro 2 diesel Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i  kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i  
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.

Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ul icę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Dla historycznych i  zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Całkowite i  bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i  zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############# Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i  kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i  
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Dla historycznych i  zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i  Euro 2 diesel Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i  zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############# Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Dla historycznych i  zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i  Euro 2 diesel Całkowite i  bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Wszystkie auta od 2000 roku produkcji  niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Całkowite i  bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Dla historycznych i  zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############# Jednym obszarem który może obejmować strefa jest ściśle centrum i uliczki do jednego kilometra od rynku głównego Strefa nie powinna być wprowadzona Normy są zbyt rygorystyczne Strefa nie powinna być wprowadzona Strefa nie powinna być wprowadzona Strefa nie powinna być wprowadzona 
############# Obszar objęty strefą powinien dotyczyć wyłącznie centrum miasta czyli rynku głównego i  ulic do 1 ki lometra od rynku Strefa nie powinna być wprowadzona Wymogi są zbyt rygorystyczne w większości przypadków auta powyżej 15 lat nie są tak szkodliwe jak jest to mówione w mediach. Pojazdy które są 

wyposażone w si lniki  o niskiej pojemności są mniej szkodliwe niż nowsze generacje si lników o większej pojemności. Wprowadzenie strefy jest bezsensu 
Strefa nie powinna być wprowadzona Strefa nie powinna być wprowadzona Strefa nie powinna być wprowadzona 

############# Adres siedziby firmy, jest poza Krakowem natomiast podatki płacę w Krakowie. W takim wypadku również powienienem być objęty 5 letnim wyłączeniem Jest to głupie rozwiązanie. Jedynym beneficjentem jest tu miasto jak się to ma do ochronny środowiska i  zdrowia mieszkańców. Zapłać i  zanieczyszczaj Kraków 
o i  trój mieszkańców bo tak naprawdę nie o nich nam chodzi.

############# Brak strefy. Istnieje stery jest skandaliczne i  absolutnie niedopuszczalne Brak strefy Brak strefy 100 lat wyłączenia oraz brak strefy Skandaliczne Brak strefy dla wszystkich obywateli
############# Obawiam się, że wprowadzenie Strefy Czystego Transportu (SCT) na terenie całego Krakowa znacznie utrudni mi codzienne życie. W innych miastach, takich jak Warszawa czy Wrocław, strefy te obejmują głównie centra, co pozwala na swobodny dojazd do pracy czy szkoły 

mieszkańcom obrzeży. Rozszerzenie SCT na całe miasto może wykluczyć wielu kierowców, których nie stać na nowsze, droższe samochody spełniające wyższe normy emisji. Proszę o rozważenie ograniczenia strefy do ścisłego centrum, aby zminimalizować negatywny wpływ na 
mieszkańców.

Strefa Czystego Transportu w Krakowie, obejmująca całe miasto, to problem dla osób z starszymi samochodami, które nie spełniają norm emisji  
zadanych w nowej wersji  SCT. W wielu miastach, jak Paryż czy Mediolan, strefy ograniczają się do centrum, co umożliwia dojazd do pracy i  szkoły 
mieszkańcom obrzeży. W Niemczech protesty i  strajki  pokazują, jak takie ograniczenia mogą wykluczyć kierowców. Proponuję, by SCT w Krakowie 
obejmowała tylko centrum miasta, co pozwoliłoby na osiągnięcie celów ekologicznych bez negatywnego wpływu na codzienne życie. W Niemczech strefy 
czystego transportu (Umweltzone) wymagają, aby pojazdy spełniały co najmniej normy Euro 4 dla diesli  i  Euro 1 dla pojazdów benzynowych. 

 W Polsce, w tym w Krakowie, wymagania są bardziej rygorystyczne, co może prowadzić do wykluczenia z ruchu osób posiadających starsze pojazdy. 

Proponowany okres 5 lat wyłączenia spod wymogów Strefy Czystego Transportu (SCT) dla aut należących do mieszkańców Krakowa może nie uwzględniać sytuacji osób mieszkających w okolicznych miejscowościach, które znajdują się bardzo blisko Krakowa. Takie rozwiązanie 
może skutkować ich wykluczeniem z ruchu w mieście, mimo że dojeżdżają tam do pracy, szkół oraz innych instytucji. Proponuję, aby okres ten obejmował również osoby dojeżdżające z okolicznych miejscowości, co pozwoliłoby na bardziej sprawiedliwe podejście i  
zminimalizowanie negatywnego wpływu na codzienne życie tych mieszkańców.

Moim zdaniem, proponowane rozwiązanie może być postrzegane jako wyciąganie pieniędzy od osób mieszkających w okolicznych miejscowościach, 
szczególnie z powiatu krakowskiego. Wprowadzenie opłat za wjazd do Strefy, zwłaszcza w przypadku osób, które nie mogą skorzystać z wyłączenia dla 
mieszkańca, może pogorszyć sytuację finansową niektórych osób i  rodzin. Kwota 500 zł za miesiąc to niestety dla wielu osób znaczna suma, która może 
stanowić poważne obciążenie budżetu domowego. Ponadto, takie rozwiązanie może wykluczyć te osoby z uczestnictwa w życiu miejskim, ograniczając ich 
dostęp do usług, pracy czy edukacji. Warto również zastanowić się, czy takie opłaty nie wpłyną na pogorszenie mobilności osób, które nie mają alternatywy w 
postaci transportu publicznego, szczególnie w rejonach, gdzie komunikacja jest mniej rozwinięta.

Propozycja wyjątków w projekcie SCT w Krakowie, obejmująca pojazdy należące do krakowian, pojazdy specjalne oraz historyczne/zabytkowe, wydaje się 
rozsądna, biorąc pod uwagę specyficzne potrzeby tych grup, ale proponuję rozszerzenie tej l isty o osoby z okolicznych miejscowości, takich jak cały 
powiat krakowski. Wiele osób dojeżdżających do Krakowa codziennie do pracy, szkoły czy innych instytucji  nie powinno być wykluczonych z ruchu 
miejskiego, szczególnie w przypadku, gdy ich pojazdy nie spełniają wymogów SCT. Taka zmiana pozwoliłaby na bardziej sprawiedliwe traktowanie 
mieszkańców okolicznych miejscowości, którzy regularnie korzystają z krakowskiej infrastruktury.

############# Silniki  disla są potraktowanie za bardzo regorystycznie w stosunku do benzyny pod względem roku produkcji , trzeba wziąść pod uwagę że samochody z 
napędem disla spalają mniej niż benzynowe si lniki  

Mieszkańcy Krakowa powinni być zwolnieni z tego przepisu. Powinna być większa ulga dla mieszkańców miasta płacących podatki. Gdyż największy ruch powodują samochody przyjezdne Kazdy pojazd po nie posiadający kart mieszkańca powinien płacić opłatę, tak jak kiedyś mialobyć z parkomatami. Miasto powinno być przyjazne mieszkańcą, 
którzy płacą podatki 

############# Obszar okraniczony przez II obwodnicę Normy są niezwykle rygorystyczne, szczególnie w odniesieniu do pojazdów z si lnikami diesla, normy proponowane w poprzedniej propozycji  ustawy były 
rozsądniejsze. Co w przypadku samochodów zasilanych lpg które wydzielają aż o około 40 proc. mniej węglowodorów i  około 35 proc. mniej tlenków 
azotu? Za te dane odpowiada automobilklub ADAC, który przeprowadził odpowiednie badania. Przecież w strefie chodzi właśnie o ograniczenie emisji  
tlenków azotu.

Jest to rozsądne podejście lecz nie obejmuje osób spoza Krakowa które dojeżdżają do pracy Bez komentarza

############# Strefa Czystego Transportu w Krakowie w obecnej formule jest źle zaprojektowana. Nie można tworzyć jej na obszarze prawie całego miasta. Uważam, że STC w Krakowie powinna być stworzona na terenie I dzielnicy Stare Miasto (z wyłączeniem terenów od ulicy Pawiej i  aleji  
Juliusza Słowackiego w stronę Pradnika Czerwonego) oraz fragment II dzielnicy Grzegórzki między ulicami: Pogórską, Starowiślną, Kotlarską, aleją Powstania Warszawskiego oraz Lubicz.

Norma Euro 6, lub rok produkcji  2014 w przypadku samochodów zasilanych Dieslem oraz Norma Euro 4 i rok produkcji 2005 w przypadku samochód 
benzynowych, jest dobrym rozwiązaniem. Jednak wprowadzanie następnych, bardziej rygorystycznych wymogów dotyczących STC powinny być 
wprowadzane w okresie 10-15 lat od momentu rozpoczęcia funkcjonowania STC. Dzięki takim działaniom miasto jest w stanie uniknąć fali  krytyki i  
protestów, gdyż ludzie będą mieli  czas oraz pieniądze na to, żeby kupować młodsze samochody.

Okres wyłączenia spod wymogów STC powinien dotyczyć zarówno mieszkańców Krakowa, jak również gmin ościennych oraz osób chcących dotrzeć do miejsc użyteczności publicznej. To rozwiązanie mogłoby zostać wprowadzone dopiero w roku 2030. Wcześniej ze względu na prognozowaną datę utworzenia STC oceniam negatywnie. Uważam, że pojazdy takie jak pojazdy Kancelari i  Prezydenta RP, samochody służbowe nie powinny być zawarte w l iście wyjątków, gdyż stwarza to 
nierówności w społeczeństwie ze względu na pełniony zawód przez daną osobę.

############# Rynek Główny Żadnej strefy Sct to porażka 30 lat Głupota ludzka nie zna granic, jak masz pieniądze to płać i  jeździj czym chcesz.Zadnej strefy Bez komentarza, już zabronil iscie palić w kominku  ja mieszkam na granicy ze Skawiną a tam pala czym chcą 
############# Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Do projektu nie załączono żadnego uzasadnienia granic strefy, ani wyników badań naukowych, wykazujących, że na tym obszarze znacząco są przekroczone normy jakości powietrza i  przekroczenie jest skutkiem zanieczyszczeń pochodzących z transportu. 

Jeżeli  jednak strefa musiałaby istnieć, to powinna być jak najmniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości rzędu 0,2 km kw. Przekroczenie średniorocznej normy dwutlenku azotu nastąpiło tylko na obszarze o takiej powierzchni, co stwierdzono w ocenie jakości 
powietrza Głównego Inspektora Ochrony Środowiska (za rok 2023). Należy przypomnieć, że to właśnie przekroczenie tej normy ma być ustawową przesłanką wprowadzenia strefy.

Obecny projekt przewiduje strefę o powierzchni ponad 250 km kw.! To ponad 75% powierzchni Krakowa! Wielkość i  granice strefy w ogóle nie są powiązane z występowaniem zanieczyszczeń, a w szczególności z przekroczeniem normy NO2. Dla porównania tylko dodam, że w 
Warszawie powierzchnia strefy to ok. 7% powierzchni miasta. A Warszawa ma METRO i obwodnicę !!!

Jednocześnie, uważam, że nawet przy niewielkiej strefie, spod obowiązków ustanowionych na jej obszarze powinni być wyłączeni bezterminowo mieszkańcy Krakowa i  okol ic.

Jestem przeciwko istnieniu takiej SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Uważam, że przedstawiony kształt granic nie jest dobrą propozycją. Wszystkie szpitale, urzędy, szkoły, ośrodki dla seniorów, ośrodki zdrowia i  parkingi 
Park and Ride powinny być dostępne każdym autem, niezależnie do jego poziomu emisji zanieczyszczeń.

Jeżeli  strefa musiałaby istnieć, to powinna być o wiele mniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw. (co wynika z Oceny 
jakości powietrza GIOŚ za rok 2023). Wtedy nie byłoby konieczności wprowadzania „wcięć” do obszaru strefy obejmujących pojedyncze ulice, aby dostać 
się do kluczowych miejsc dla mieszkańców miasta i  okol ic. Jednocześnie warto zauważyć, że takie „wcięcia” są niefunkcjonalne. Nie przewidziano bowiem, 
że dana ul ica nieobjęta strefą może być remontowana, albo czasowo wyłączona z ruchu wskutek innych zdarzeń. Nie ma w takim wypadku możliwości 
objazdu i  dotarcia do określonego miejsca drogą alternatywną (np. w przypadku al. 29 l istopada – do Park and Ride na Górce Narodowej). W razie 
remontu albo ten dojazd byłby niemożliwy.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.
 Niezależnie od uwarunkowań prawnych (ograniczenie prawa własności i  swobody przemieszczania się) oraz społecznych (wykluczenie komunikacyjne 
osób mniej zamożnych), wymogi dotyczące norm Euro i  roczników przewidziane w uchwale są nieadekwatne w kontekście celu uchwały. 
Minimalny rok produkcji  i  minimalna norma emisji Euro nie są wymogami adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe 
– norma do 100ppm), który jest powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez si lnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów 
ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli  obniżyć tarcie. Taki efekt uzyskali  poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość 
szybko ulegają zużyciu i  nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna 
blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została pozbawiona parametru HC. 
Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji  fabrycznej. Jest tak ponieważ w 
latach, gdy zostały wyprodukowane obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT 
obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie 
wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską 
normę Euro, ale w Polsce zostanie zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz 
rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami 
sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i  na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z 
si lnikami diesla posiadające układy recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w 
niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z si lnikami diesla 
spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z 
nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji  spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z silnikami 
diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych 
Niemieckich miastach, gdzie pomimo dużej l iczby użytkowanych samochodów z si lnikami diesla starszej konstrukcji  l imity NO2 nie są przekraczane.

 Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Jeżeli  musiałaby jednak istnieć, to wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo i  BEZWARUNKOWO mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także przedsiębiorców.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego 
do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i  
konfliktów społecznych.
Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także 
przedsiębiorców, którzy mają siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie.

Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących 
opodatkowania czy zameldowania.

Prawo powinno być sprawiedliwe i  równe dla wszystkich. Tak stanowi KONSTYTUCJA . 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę przemieszczania 
się i  korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie szlaków komunikacji. 
Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco ograniczają prawo 
własności, swobodę przemieszczania się i  możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych biznesów).

Emisja z transportu to niewielki  ułamek emisji  szkodliwych substancji . Więcej zanieczyszczeń emitują startujące i  lądujące samoloty.

Ponadto, umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

############# SCT to dobry pomysł natomiast obejmowanie nim całego miasta Krakowa wykluczy dziesiątki tysięcy mieszkańców miasta i  zapewne wielokrotnie więcej mieszkańców gmin ościennych, ktorych setki tysięcy przyjeżdżają do pracy czy korzystać z usług. Brak jest wystarczająco 
dobrej komunikacji  czy parkingów p+r aby ludzie wykluczeni z wjazdu do miasta mogli  się przesiąść np na autobusy.

Jest to zbyt duża obszarowo strefa, głównie ze powodów wyjaśnionych w pierwszym punkcie. Jest to bardzo niesprawiedliwe, wręcz czuje się oszukany przez urzędników, że wdrożona pierwotnej wersji  strefa zakładala iż do miasta wjadą np Diesle 
z nr Euro 5/rok 2012 i  młodsze. Wielu ludzi kierując się tymi wytycznymi, proponowanymi przez 2 lata, w końcu wdrożonymi a następnie uchylonymi, 
zakupiło pojazdy "pod tę strefę". Teraz warunki zostały bardzo zaostrzone a tysiące właścicieli  aut zostało postawionych pod przysłowiową ściana. 
Zaostrzanie warunków względem wcześniej uchwalonej strefy jest ogromnym naruszeniem społecznego zaufania mieszkańców do Samorządu.

Pomysł nie jest zły, ale ponownie podkreślam że do miasta wjeżdża codziennie dziesiątki jeśli  nie setki tysięcy mieszkańców gmin ościennych. Ci ludzie zostaną wykluczeni z możliwości wjazdu do miasta. Opłaty są skandalicznie wysokie, 500zl za miesiąc / 6tys zł za rok to bardzo wysoka kwota. Wykluczeni mieszkańców gmin ościennych oraz zapewne kilkadziesiąt tysięcy mieszkańców miasta którzy z różnych powodów nie meldują się / opłacają 
podatków w Krakówie.

############# Obawiam się, że wprowadzenie Strefy Czystego Transportu (SCT) na terenie całego Krakowa znacznie utrudni mi codzienne życie. W innych miastach, takich jak Warszawa czy Wrocław, strefy te obejmują głównie centra, co pozwala na swobodny dojazd do pracy czy szkoły 
mieszkańcom obrzeży. Rozszerzenie SCT na całe miasto może wykluczyć wielu kierowców, których nie stać na nowsze, droższe samochody spełniające wyższe normy emisji. Proszę o rozważenie ograniczenia strefy do ścisłego centrum, aby zminimalizować negatywny wpływ na 
mieszkańców.

 Strefa Czystego Transportu w Krakowie, obejmująca całe miasto, to problem dla osób z starszymi samochodami, które nie spełniają norm emisji 
zadanych w nowej wersji  SCT. W wielu miastach, jak Paryż czy Mediolan, strefy ograniczają się do centrum, co umożliwia dojazd do pracy i  szkoły 
mieszkańcom obrzeży. W Niemczech protesty i  strajki  pokazują, jak takie ograniczenia mogą wykluczyć kierowców. Proponuję, by SCT w Krakowie 
obejmowała tylko centrum miasta, co pozwoliłoby na osiągnięcie celów ekologicznych bez negatywnego wpływu na codzienne życie. W Niemczech strefy 
czystego transportu (Umweltzone) wymagają, aby pojazdy spełniały co najmniej normy Euro 4 dla diesli  i  Euro 1 dla pojazdów benzynowych. 
W Polsce, w tym w Krakowie, wymagania są bardziej rygorystyczne, co może prowadzić do wykluczenia z ruchu osób posiadających starsze pojazdy. 

Proponowany okres 5 lat wyłączenia spod wymogów Strefy Czystego Transportu (SCT) dla aut należących do mieszkańców Krakowa może nie uwzględniać sytuacji osób mieszkających w okolicznych miejscowościach, które znajdują się bardzo blisko Krakowa. Takie rozwiązanie 
może skutkować ich wykluczeniem z ruchu w mieście, mimo że dojeżdżają tam do pracy, szkół oraz innych instytucji. Proponuję, aby okres ten obejmował również osoby dojeżdżające z okolicznych miejscowości, co pozwoliłoby na bardziej sprawiedliwe podejście i  
zminimalizowanie negatywnego wpływu na codzienne życie tych mieszkańców.

 Moim zdaniem, proponowane rozwiązanie może być postrzegane jako wyciąganie pieniędzy od osób mieszkających w okolicznych miejscowościach, 
szczególnie z powiatu krakowskiego. Wprowadzenie opłat za wjazd do Strefy, zwłaszcza w przypadku osób, które nie mogą skorzystać z wyłączenia dla 
mieszkańca, może pogorszyć sytuację finansową niektórych osób i  rodzin. Kwota 500 zł za miesiąc to niestety dla wielu osób znaczna suma, która może 
stanowić poważne obciążenie budżetu domowego. Ponadto, takie rozwiązanie może wykluczyć te osoby z uczestnictwa w życiu miejskim, ograniczając ich 
dostęp do usług, pracy czy edukacji. Warto również zastanowić się, czy takie opłaty nie wpłyną na pogorszenie mobilności osób, które nie mają alternatywy w 
postaci transportu publicznego, szczególnie w rejonach, gdzie komunikacja jest mniej rozwinięta.

Propozycja wyjątków w projekcie SCT w Krakowie, obejmująca pojazdy należące do krakowian, pojazdy specjalne oraz historyczne/zabytkowe, wydaje się 
rozsądna, biorąc pod uwagę specyficzne potrzeby tych grup, ale proponuję rozszerzenie tej l isty o osoby z okolicznych miejscowości, takich jak cały 
powiat krakowski. Wiele osób dojeżdżających do Krakowa codziennie do pracy, szkoły czy innych instytucji  nie powinno być wykluczonych z ruchu 
miejskiego, szczególnie w przypadku, gdy ich pojazdy nie spełniają wymogów SCT. Taka zmiana pozwoliłaby na bardziej sprawiedliwe traktowanie 
mieszkańców okolicznych miejscowości, którzy regularnie korzystają z krakowskiej infrastruktury.

############# Jak najmniejsza, np. w obrębie I obwodnicy. Takich miejsc znalazłoby się więcej, ale gdyby granice strefy były ograniczone do minimum  nie stanowiłoby to problemu. Poza tym wyznaczenie takich 
"korytarzy" wymuszałoby dojazd obwodnicami niejednokrotnie ze znacznym nadkładaniem drogi.

W przypadku minimalnego wariantu obejmującego Stare Miasto, normy mogłyby być ostrzejsze, w przeciwnym wypadku Euro3 dla benzyny i  Euro4 dla 
diesla to maksimum.

Mieszkańcy Krakowa powinno być całkowicie wyłączeni z wymogów SCT, w perspektywie kilku lat i  tak nastąpi stopniowa samoistna wymiana zużytych samochodów na nowsze. Hipokryzja. Opłata nie spowoduje obniżenia emisji  spalin danego pojazdu, za to dodatkowo obciąży biedniejszą część właścicieli  pojazdów. Najbardziej kuriozalną propozycją jest ograniczenie ruchu pojazdów historycznych i  zabytkowych. Ich i lość w codziennym ruchu drogowym jest 
niewielka, a udział w iogólnej i lości zarejestrowanych pojazdów jest o wiele mniejszy, niż np. w Niemczech.

############# Rynek i  okolice rynku jak planty Sct powinno być tylko w ścisłym centrum miasta Wprowadzone normy są za wysokie oraz nie mam żadnej wiadomości na jak długo te normy będą obowiązywać?? Tzn czy przez najbl iższe 20 lat czy za 5 
lat wprowadźcie coś innego nowsze??

Mieszkańców sct nie powinno dotyczyć wcale. Samochody już zarejestrowane przed sct powinny jeździć do śmierci technicznej lub do momentu zbycia, a wtedy stare samochody same wygina. Ulic. Były polonezy fiaty i  wartburgi i  już ich nie ma bez żadnego bzdurnego sct. Tak 
samo będzie z obecnymi samochodami.

Chodzi tylko i  wyłącznie o łatanie dziury budżetowej w kasie miasta pieniędzmi kierowców Sct nie powinny podlegać wszystkie MASZYNY BUDOWLANE TZW POJAZDY WOLNOBIEŻNE. gdyż sporadycznie jeżdżą po ulicach. 

############# brak strefy każde miejsce jest ważne auta z rocznika 2013 i  mniej (2005-2013) to wciąż bardzo aktualne auta, które powinny jak najbardziej moc jeździć w Krk. jeśl i  komuś się taka kolej 
rzeczy nie podoba, proszę zrobić dofinansowanie na nowsze modele. Jak każdej osobie z autem poniżej 2014 roku czy nie spełniające bezsensownych 
norm Euro, zfinansujecie auto, to odechce się każdemu bzdurnych ustaw

tak, 20 lat conajmiej 1 grosz opłaty jeśli  księża będą mogli  wjeżdżać, to czym oni się różnią od "normalnych osób"? ... cala ta ustawa to jedno wielkie nieporozumienie.

############# Uważam, że SCT powinno ograniczyć się tylko do obszaru starego miasta i  kazimierza tak to dobry pomysł euro 5 dla diesla dowolne auto prowadzone przez mieszkańca Krakowa NA NA



############# uważam iż ustawa nie powinna wejść w życie ponieważ uniemożliwia większości ludzi do dostępu do placówek NFZ szkół publicznych oraz innych instytucji  państwowych tym bardziej osoby z okolic Krakowa jeżeli ustawa wejdzie nadal powinien być dostęp do ośrodków medycznych oraz placówek szkół publ icznych niestety uważam że nie ma sensu 
wprowadzenia ustawy z powodu iż wiele takich instytucji  jest rozmieszczone na terenie całego Krakowa

uważam że jeśl i ustawa wejdzie życie najniższe standard euro dla benzyny powinien być euro 2 bądź samochody wyprodukowane po 2000 roku (nawet 
wcześniej) a dla diesla euro 3 lub najniżej rok 2003 z powodu używania przez dużą część społeczeństwa takich samochodów oraz brak realnego wpływu 
na środowisko. głównym zarzutem jest niestety rozmieszczenie budynków i brak przepływu powietrza w centrum miasta, niestety z tym aspektem nie 
można już za wiele zrobić, jedynie auta stare lub ze 
dużo gorszym stanem technicznym mogłyby być ograniczone.

uważam iż dla mieszkańców powinno być to 10 lat a gmin oraz miast położonych niedaleko Krakowa 5 lat z powodu iż większość mieszkańców gmin nie ma dostępu do podstawowych usług w obrębie swojej gminy a także do edukacji dzieci (także osoby uczące się do 18 roku 
życia oraz studenci). większość z nich nie jest w stanie (finansowym) wymienić swoje aut w przeciągu kilku miesięcy.

uważam że będzie dużo utrudnienie dla turystyki miasta oraz potencjalnych nowych mieszkańców, z czego miasto się utrzymuje oraz jest bardzo dużą częścią 
gospodarki. kwoty również są duże i  zaznaczam że większość osób mieszkających dalej dojeżdżających do centrum (gdzie nie ma transportu publicznego) 500 zł 
miesięcznie jest to duży koszt.

grupy społeczne z gmin oraz miast należących do obrębu Krakowa lub graniczące z powiatem krakowskim powinny mieć podobne prawa do mieszkańców, 
ponieważ wiele osób nie jest w stanie wymienić swojego auta tym bardziej w okresie ki lku miesięcy i  nie jest również w stanie płacić 6 tys rocznie 

#############
############# Do śmierci technicznej samochodu 
############# Wprowadzanie SCT w obszarze praktycznie całego miasta moim zdaniem to absurd, nie można na takich zasadach praktycznie z dnia na dzień zamykać miasta. Jak dojechać do lekarza, pracy, sklepu, urzędu… nie wszystkich stać by w tak krótkim czasie zmienić samochód. Brak 

jakichkolwiek podstaw do wprowadzanie SCT na obszarze całego miasta. Jeśli  już to tylko ścisłe centrum miasta, w granicach plant.
I jak to chcecie kontrolować kto dokąd jedzie? A ktoś kto pracuje w szpitalu to może codziennie dojeżdżać do pracy czy nie? A urzędy?A Sąd? I wiele 
innych?Wprowadzacie sztuczny, niemądry i  martwy przepis. Absurd. 

Zbyt rygorystyczne wymagania zwłaszcza dla pojazdów Diesla!!! -wymóg Euro 6, wprowadzane w tak szybkim tempie bo od l ipca br. Jak to się ma do 
wcześniejszego, zaskarżonego projektu, w którym diesel z normą Euro 4 mógłby wjechać do miasta w 2026r? Kogo stać na tak szybką wymianę 
samochodu?

Wyłączenie dla wszystkich, a nie tylko dla mieszkańców. Po co chcecie dzielić ludzi? Obniżcie wymaganie Euro dla pojazdów i wydłużcie terminy ich wprowadzenia ale dla wszystkich, np. wymóg dla diesli  Euro 4 od 2027r. Następna bzdurna propozycja. Chcecie aby to było miasto tylko dla bogatszych obywateli? Masz kasę to wjeżdżasz? Czy może brakuje kasy w budżecie miasta i  
chcecie go zasilić podatkiem płaconym przez biedniejszych?

A co z pojazdami osób prowadzących działalność gospodarczą na terenie miasta, a nie będącymi mieszkańcami? Moim zdaniem też powinni  być 
wyłączeni!
Cały ten projekt jest bardzo kontrowersyjny, narusza art.32 Konstytucji  RP, jest zbyt skomplikowany, a przez to jest bez możliwości wyegzekwowania. 
Moim zdaniem jedynie co z nim można sensownego zrobić to wyrzucić go do kosza. W zamian należałoby stworzyć przejrzysty projekt ale przy mniejszych 
wymogach emisji  spalin Euro dla pojazdów, które będą wprowadzane w dłuższym okresie czasu tak by właściciele starszych pojazdów mieli  czas ba ich 

############# Uważam że jesteśmy zbyt biednym społeczeństwem na wprowadzenie SCT w takim tempie i  na zasadach obecnie zaproponowanych. Wprowadzenie SCT wykluczy wielku mieszkańców Krakowa - głównie tych z osiedli  na peryferiach oraz sporą część osób mieszkających w 
gminach ościennych - którzy pracującą w Krakowie lub świadczączą na terenie miasta usługi. Granice SCT są zbyt szerokie - moim zdaniem powinno zaczać się od ścisłego centrum, które ma zapewniony ciągły dostęp do komunikacji  miejskiej. Oczywiście powinny być 
jednocześnie uwzględnieniome ulgi dla mieszkancow tego obszaru jesl i  chodzi np. o.daty produkcji pojazdów czy normy euro.

Uważam że standardy emisji  euro czy daty produkcji  pojazdów mogących poruszać się po planowanej SCT są mocno wyśrubowane. Sporej części 
krakowan nie będzie stać na zmianę samochodu na nowszy - a niestety szybkie poruszanie się  komunikacją miejską nie jest możliwe na wszystkich 
osiedlach, no. dojazd do centrum z okolic np. Grębałowa, os. Wadów czy Lubocza to z przesiadkami ok. 1,5 godziny w jedną stronę a przy 
zamkniętym.szlabanie na ul. blokowej może nawet ponad 2 godziny w jedną stronę. 

Uważam,.ze.okres dostosowania sie do norm SCT powinien być znacznie dłuższy. Dziś szczegilnie mlodzi ludzie martwią się o to.jak zdobyć środki na własne M lub splacaja gigantyczne kredyty a teraz mieliby się jeszcze martwić jakie mandaty przyjdzie im.placić za złamanie 
zakazu.wjazdu do strefy np. 15 letnim samochodem. 

Jest to beznadziejny pomysł - fi rmy wjeżdżające do krakowa odbiją sobie te abonamenty podnosząc ceny swoich uslug a osoby fizyczne będą kombinować jak 
tej opłaty uniknąć. 

Pojazdów specjalnych czy zabytkowych jest znikoma i lość a okres.5 lat ulgi  dla mieszkańców upłynie szybciej niż myślimy. 

############# Brak strefy Zły pomysł, bez sensu wprowadzać strefę gdziekolwiek, takie niewielkie wyłączenia nic nie pomogą Berlin, Niemcy: Wprowadzenie SCT miało ograniczony wpływ na poprawę jakości powietrza – spadek emisji  tlenków azotu był minimalny. Z powodu 
kosztów utrzymania strefy i  niskiej skuteczności, podjęto decyzje o rezygnacji  z części ograniczeń.

Bristol, Wielka Brytania: Wysokie koszty administracyjne oraz niezadowolenie mieszkańców, szczególnie małych przedsiębiorców, spowodowały 
opóźnienia i  ograniczenia wprowadzania strefy.

Sztokholm, Szwecja: Mimo początkowych sukcesów, strefa napotkała krytykę za wykluczenie osób o niższych dochodach oraz za ograniczony wpływ na 
emisje w szerszej skali  miejskiej.

Brak wprowadzenia strefy. Zajmijcie się wsiami wkolo Krakowa które produkują caly smog Czyli  za odpowiednią kwotę juz się nie zatruwa powietrza? Mamienie ludzi 5 latami spokoju to nie jest rozwiązanie. 

############# Nie wprowadzać SCT! Nie wprowadzać SCT! Nie wprowadzać SCT! Nie wprowadzać SCT! Nie wprowadzać SCT! Nie wprowadzać SCT!
############# Granice strefy powinny zawierać się w obszarze ścisłego centrum, tj. I obwodnicy Wymagania są stanowczo zbyt wysokie. Praktyka pokazuje że prawdziwie odczuwalne ograniczenie zanieczyszczeń daje w przypadku si lników 

benzynowych samo zastosowanie katalizatora, a w przypadku silników diesla samo zastosowanie fi ltra DPF. Podobnież, niezależnie od wyjściowego 
si lnika czyste są spaliny LPG. Fakty te uwzględniają wymagania niemieckich Umweltzone, wymagając Euro 1 dla silników benzynowych, Euro 4 dla 
si lników diesla i  dopuszczając wszystkie pojazdy zasilane LPG 

Z wymogu powinny zostać zwolnione wszystkie pojazdy zarejestrowane przed wejściem w życie uchwały, do czasu ich kolejnej rejestracji  Rozwiązanie to jest całkowicie przeciwskuteczne, gdyż jeśl i osoba posiadająca starszy samochód chce nabyć nowszy, musząc ponosić większe wydatki kupi ów 
samochód później lub w ogóle 

Lista wyjątków jest absolutnie zbyt mała, wyłączone powinny być wszystkie pojazdy zarejestrowane przed wejściem w życie uchwały 

############# Strefa powinna objąć tylko centrum. Ośrodki medyczne  przychodnie Nie powinno dotyczyć emerytow, osób o niskich dochodach, których nie stać na zmianę samochodu Chodzi o czyste powietrze czy kasę dla miasta?
############# Strefa czystego powietrza tylko w starym mieście, nie na cały Kraków Nie jest, za mało jest miejsc Max Euro 6 5 lat to za mało Idiotyzm Ok 
############# Wprowadzenie strefy powinno w tym momencie być wynikiem realizacji  przepisów i to tylko w niezbędnym zakresie aby jedynie spełnić obowiązek. Granice strefy nie mogą obejmować tak dużego obszaru Krakowa i  powinny na początku obejmować nieduży obszar np. dotyczyć 

jego centrum czyli np. obszar I obwodnicy Krakowa. Nie można bez sprawdzenia jakie będzie to wywoływało skutki proponować objęcia prawie całego Miasta. Przedstawiona propozycja może prowadzić do zubożenia społeczeństwa, pogorszenia warunków życia i  negatywnie 
wpłynąć na przedsiębiorców. Początkowe propozycje w zakresie obszaru powinny dążyć do spełnienia w sposób tylko minimalny, niezbędny przepisów i być materiałem do zgromadzenia danych i  przeprowadzenia analiz.

Obecny okres jest niewystarczający biorąc pod uwagę brak odpowiedniego wsparcia mieszkańców. Kluczowe jest tu jednak zmniejszenie na początku do minimum obszaru strefy celem wykonania analiz jej oddziaływania na różne aspekty społeczne, gospodarcze, komfort życia 
mieszkańców oraz dokładane określenie korzyści. Wszystkie te elementy muszą w konsekwencji  zostać ze sobą porównane i  dokładnie zbadane.

Jeśli  takie rozwiązanie na ograniczonej powierzchniowo strefie miałoby funkcjonować, kwoty opłaty powinny być zróżnicowane i  obejmować wiele elementów 
np. odpowiednio niskie kwoty dla mieszkańców.

############# Tak Euro 6 20 lat Tak Tak 
############# Najlepiej żeby nie było SCT a jeśl i musi być to tylko stare miasto w krakowie Każde miejsce w krakowie powinno być wyłączone ze strefy SCT Jest to złe rozwiązanie bo nie każdy mieszkaniec Krakowa ma auto zarejestrowane w Krakowie, rekomenduję odejście od pomysłu wprowadzenia SCT Źle
############# całe miasto to za dużo, ścisłe centrum jak już tych miejsc jest za mało. A co z innymi P+R? co z innymi szpitalami? Są za wysokie. Zróbcie jak proponowaliście poprzednio. Euro 3 benzyna i  i  euro5 diesel to nie zmieni  faktu, że prędzej czy później na ludziach zostanie wymuszona zmiana auta a przecież i  tak stopniowo każdy prędzej czy później to zrobi, chyba, że jeździ bardzo rzadko, ale wtedy też nie produkuje tylu zanieczyszczeń. propozycja dobra, ale powinna być utrzymana cały czas. Abonament miesięczny absurdalnie wysoki
############# Ścisłe centrum. Dojazd powinien być do całego miasta. Powinien być to okres 20 lat, tak jak żywotność samochodów. Jest to wprowadzenie kolejnego podatku od samochodu.
############# Strefa czystego transportu powinna objąć TYLKO ścisłe centrum miasta Kraków to nie tylko mieszkańcy miasta ale głównie mieszkańcy okolicznych gmin którzy staną przed olbrzymim wyzwaniem jeśli  sct obejmie całe miasto 

utrudniając życie nie tylko mieszkańcom ale i  przyjezdnym 
Pomimo rozwoju MPK i  zabierania pasów ruchu na poczet bus pasów komunikacja miejska w żaden sposób nie jest w stanie sprostać potrzebom 
mieszkańców a standardy euro 6 wymagane w autach z si lnikiem diesla to kpina na którą wielu mieszkańców nie stać 

Sct nie powinno dotyczyć już zarejestrowanych pojazdów mieszkańców Krakowa Zdzierstwo na korzyść miasta które tych pieniędzy i  tak prawidłowo NIE wykorzysta a spowoduje tylko zmniejszenie turystyki wewnątrz krajowej Zwolnienie z opłaty powinno dotyczyć wszystkich gmin ościennych przy czym sct powinno obejmować tylko ścisłe centrum miasta 

############# Strefa czystego transportu tylko na Rynku Głównym w Krakowie lub jej brak Brak strefy czystego transportu Brak wymagań, każdy ma prawo wjechać niezależnie od roku produkcji pojazdu Mieszkańcy Krakowa i  okolić nie powinno mieć żadnych obostrzeń dot.wjazdu - brak strefy Uważam, że nie powinno być żadnych opłat za wjazd do Krakowa dla użytkowników starszych aut, nie dla wyciągania od ludzi dodatkowych pieniędzy , 
wystarczą parkomaty !

Brak strefy !

############# Scat powinna się kończyć na tzw 2 obwodnicy A centra handlowe?? Euro 6 dla diesla i  euro 4 dla benzyny są ok Wszyscy równi, mieszkańcy Krakowa tak samo jak obcy. Czy samochód śpisz czy z Krakowa jak jest stary zanieczyszcza tak samo To albo zarabiamy. Smrodzimy albo mówimy o czystej strefie?? A ludzie pracujący w Krakowie a mieszkający poza jego granicami bo po prostu ceny mieszkań są horrendalne, to tego nie zauważcie, że ludzie zaczęli  się 
wyprowadzać poza miasto 20 lat temu bo tam było taniej o połowę!!!

############# Należy ją calkiem zlikwidować!
############# SCT powinna obejmować tylko centrum miasta np. do II obwodnicy. Należy zl ikwidować wszystkie bezpłatne parkingi dla urzędników. Wszyscy mieszkańcy województwa powinni mieć prawo dojazdu do wszystkich szpitali  i  urzędów na tych samych prawach , a "niemieszkańcy" Krakowa 

nie mogą być dyskryminowani, a do tego prowadzi obecna uchwała.
Likwidacja darmowych parkinów przy urzędach i  uczelniach dla pracowników ograniczy zanieczyszczenie powietrza w Krakowie - parkingi te 
utrzymywane są również z podatków kierowców starszych samochodów.

W takim razie nie jest to SCT W takiej sytuacji  to równieZ nie jest SCT i  dodatkowo dyskryminuje posiadaczy samochodów ze względu na miejsce zamieszkania. Czyli  to nie będzie SCT tylko miasto dyskryminacji .

############# Rozszerzyć granice do strefy aglomeracyjnej np. (komunikacji miejskiej) Przede wszystkim miejsca pracy osób dojeżdżających z sąsiednich miejscowości. Moim zdaniem standard emisji  Euro w silniku dieslu powinien wynieść co najmniej EURO 5, gdyż dużo ludzi posiada takowe auta. Auta te produkują 
ponad 2x mniej emisji  spalin niż nowe i  drogie auta. Przykład Audi a3 8P z 2 l itrowym silnikiem emituje w mieście 144g/km, przy czym nowy Mercedes-
AMG G 63 produkuje już 299g/km
Wysłano

.Moim zdaniem 5 lat byłby wystarczający do uzbierania środków na nowe auto spełniające wymogi. .
Wysłano

Płacenie abonamentu wcale nie ułatwi ludziom uzbieranie na nowy samochód w szczególności osób nie zarabiających średnia krajową. Jest to paradoks gdyż 
po ujszczeniu opłaty nagle auto jest zdolne do poruszania się po krakowskich drogach. 

Audi a3 8P z 2 l itrowym silnikiem emituje w mieście 144g/km, przy czym nowy Mercedes-AMG G 63 produkuje już 299g/km.

#############  nie ma to jak zl ikwidować/zabudować tzw. ciągi powietrzne - a teraz zakazać wjazdu do miasta.  1. A co jak służby ratunkowe wyznaczą (blokady, wypadki np. trasy S7; autostrady) objazdy przez miasto - to kto zapłaci za przejazd.
2. strefa czystego transportu=zakaz przejazdy np. drogami krajowymi czy wojewódzkimi to ograniczenie przemieszczania się (pamiętajcie, że przez Kraków 
przebiegają węzły komunikacyjne do innych miejscowości turystycznych)
3. jak ograniczycie możliwość wjazdu to kto do Was przyjedzie
4. wprowadzając strefę na całe miasto możecie sami strzelić sobie w kolano i  obudzić się z ręką w przysłowiowym nocniku
5. czy rada dofinansuje zakup odpowiedniego auta każdemu kto będzie chciał wiechać/odwiedzić Kraków

jak już to auta spełniające normę emisji  spalin EURO5 powinny mieć możliwość swobodnego przemieszczania się po mieście bez podziału na mieszkańców i pozostałych - bo to jest segregacja
a pomyśleliście np. o osobach pracujących w Krakowie, uczących się, turystach, osobach przejeżdżających (każdy przyczynia się do rozwoju miasta - a tu bach jakiś mądrala chce tego zakazać) - przecież nie zawsze można dojechać komunikacją miejską

proponuję by diety radnych przeznaczyć na pokrycie opłat związanych z wjazdem do strefy (bycie radnym to funkcja społeczna - to po co jeszcze płacić za to) może być kopciuch ale by był swój albo na żółtych tablicach - śmieszne
a auto sprawne technicznie nie wiedzie bo nie łapie się na wyłączenia

############# Propozycja wjazdu do miejsc tymczasowego zamieszkania dla osób okresowo mieszkających w Krakowie lecz nie zameldowanych.  
Dojazd do miejsca zamieszkania od granic miasta krakowa. 

Dojazd do miejsca zamieszkania bez możliwości poruszania się po centrum. Za wysokie na obecne możliwości finansowe polaków. Mieszkańcy i  osoby zamieszkujące nie zameldowane. To bez bezsens :D Skoro są szkodliwe to jak to mogą wjechać za opłatą.   Czyli  znowu uderzamy w biedniejszych bo bogatszych stać żeby wjechać. Zdecydowanie samochody zabytkowe są dodatkową wizytówką krakowa i  nie wyobrażam sobie ze mogły by nie być wpuszczane. 

#############
############# Pierwsza lub maksymalnie 2 obwodnica. A co z Dworcem Głównym PKP, Lotniskiem.. znalazło by się sporo podobnych miejsc. Większości mieszkańców nie będzie stac na spełnienie tych norm a w niektórych przypadkach będzie to całkiem niemożliwe. Okres 5 lat nic nie zmienia. Są pojazdy, które po prostu nie są już produkowane a nadal spełniają doskonale swoje zadania. Jak oceniam? Jak zapłacę to znaczy, że auto już jest ekologiczne i  nie dymi? Cały ten pomysł jest chybiony...
############# Dajcie wolność wyboru ludziom! Każcie płacić turystom a nie mieszkańcom!!!! KRAKOW DLA MIESZKANCOW NIE PRZECIWKO IM!!! Zaproponujcie to rozwiązanie w Chinach lub Indii i  poczekajcie na reakcję. Są jakieś badania ? Jaki % wpływ ma KRAKOW na zanieczyszczenie spalinami w kontekście całego świata??? Pilnujcie się w łeb Wyłączcie turystów, nie mieszkańców. Tragedia, za oddychanie też płacimy, za opiekę zdrowotną też płacimy a prędzej człowiek umrze niż pomóc otrzyma w tym kraju. Ile hajsu będzie nas kosztowało 

to życie w Krakowie. Pomyslcie o przejezdnych lub turystach, zostawcie mieszkańców w spokoju. Więcej się porusza turystów i przejezdnych autami więc jak 
chcecie pobierać opłaty to proponuję 20 zł dla Niemców, 300 dla Ukraińców i  1000 dla żydów.

Wyjątkiem powinni być mieszkańcy, p*****y, kto to pisał wgl?? Żukowska??? Polecam skupić się na rejkach Ukraińskich i  uwzględnić Żydów. Na pewno 
nie krakowianie :) proponuje darmowe poruszanie się autem z kartą krakowiaka i  dużej rodziny. 

############# Granice strefy powinny się pokrywać z granicami administracyjnymi m. Krakowa W takim przypadku powinien być umożliwiony wjazd za opłatą godzinową Zgadzam się z propozycją 2 lata wyłączenia , następne 3 lata z 50 % opłatą . Tak. Obowiązek powinien być dla wszystkich jednakowy.
############# Rozszerzyć granice do strefy aglomeracyjnej np. (komunikacji miejskiej) Przede wszystkim miejsca pracy osób dojeżdżających z sąsiednich miejscowości. Moim zdaniem standard emisji  Euro w silniku dieslu powinien wynieść co najmniej EURO 5, gdyż dużo ludzi posiada takowe auta. Auta te produkują 

ponad 2x mniej emisji  spalin niż nowe i  drogie auta. Przykład Audi a3 8P z 2 l itrowym silnikiem emituje w mieście 144g/km, przy czym nowy Mercedes-
AMG G 63 produkuje już 299g/km

Moim zdaniem 5 lat byłby wystarczający do uzbierania środków na nowe auto spełniające wymogi. . Płacenie abonamentu wcale nie ułatwi ludziom uzbieranie na nowy samochód w szczególności osób nie zarabiających średnia krajową. Jest to paradoks gdyż 
po ujszczeniu opłaty nagle auto jest zdolne do poruszania się po krakowskich drogach. 

Audi a3 8P z 2 l itrowym silnikiem emituje w mieście 144g/km, przy czym nowy Mercedes-AMG G 63 produkuje już 299g/km. 

############# Całkowicie zl ikwidować! Całkowicie zl ikwidować tę „urzędniczą” strefę! Odrzucić i  całkowicie zl ikwidować strefę! Całkowicie zl ikwidować strefę! Całkowicie zl ikwidować stefę! Całkowicie zl ikwidować strefę!
############# Rynek główny Całe miadto piza rynkiem głównym Nie wprowadzać ograniczeń Nie wprowadzać ograniczeń, Nie wprowadzać opłat , Krakowianie piwinni być poza ograniczeniami strefy jezelu są yu zameldowani na stale
############# Wokół rynku głównego. Rybitwy Zdecydowanie za wysokie normy euro. Powinny być euro 3 dla benzyny i  euro 4 dla diesla. Proszę do tego dodać ludzi pracujących w mieście, którzy są z poza Krakowa. Jeśli  ktoś pracuje w mieście, to rozwiązanie niema sensu. Pracownicy z mieszkający poza miastem
############# Tak. Uważam że powinno się wnieść strefe czystego transportu tylko do samego centrum miasta. I powinna obejmować zarówno si lniki  diessla jak i  benzynowe poniżej normy Euro 4 Nie jest to dobrą propozycją Zarówno na si lniki  diessla jak i  benzynowe powinna obowiązywać norma Euro 4 najwyżej Nie jest to zrobione dla ekologi tylko dla pieniędzy
############# Negatywnie poniewaz to ograniczy turystyke. 

Minimum 3 razy w roku za darmo powinna byc mozliwosc wjazdu chocby na zaparkowanie w hotelu
############# Wykluczenie mieszkańców z zakazu wjazdu. Samochody zabytkowe zwolnione z opłat i  obszarów strefy. Jest potrzeba wyłączenie dojazdów do wszystkich krakowskich szpitali  i  Dps. Euro 3 Również miszkancy krakowskiego obwarzanka. Brak opłaty uderza w podstawowe zapisy Polskiej Konstytucji  Bezwzględne zwolnienie wszystkich pojazdów zabytkowych. 
############# Moim zdaniem Strefa Czystego transportu powinna obejmować ścisłe centrum Krakowa, ponieważ aktualna propozycja wielkości strefy jest bardzo duża i  rygorystyczna, co powoduje wykluczenie mieszkańców mieszkających bardzo blisko granic Krakowa, lecz nienależących do 

niego. 
Moim zdaniem aktualna propozycja norm spalin Euro panująca na tak dużym obszarze jest bardzo surowa, ponieważ to problem dla osób z starszymi 
samochodami, które nie spełniają norm emisji zadanych w nowej wersji  SCT, a koszty samochodu kwalifikujące się do nowej wersji  SCT są wysokie, przez 
co niektóre osoby będą wykluczone z poruszanie się własnym samochodem bez dodatkowej opłaty emisyjnej, która za miesiąc przy obecnych 
minimalnych zarobkach nie jest niska.

Proponowany 5-letni okres wyłączenia spod wymogów SCT dla mieszkańców Krakowa pomija tych, którzy mieszkają w miejscowościach pod Krakowem, a codziennie dojeżdżają do miasta, do pracy, szkoły czy na uczelnie. To niesprawiedliwe, bo ich życie też jest związane z 
Krakowem, a wprowadzenie takich zasad może ich po prostu odciąć od miasta. Moim zdaniem ten okres powinien obejmować też osoby z okolicznych miejscowości, żeby wszystkim dać trochę czasu na dostosowanie się do nowych przepisów i uniknąć niepotrzebnych 
problemów.

Wprowadzenie opłat za wjazd do Strefy Czystego Transportu jako alternatywy dla aut niespełniających wymogów wydaje się na pierwszy rzut oka rozsądne. 
Jednak wysokość tych opłat jest mocno nieadekwatna do realiów, szczególnie w kontekście minimalnej krajowej. Dla wielu osób, które codziennie muszą 
dojeżdżać do pracy, szkoły czy innych miejsc, to rozwiązanie może okazać się po prostu zbyt kosztowne. Nie każdy ma możliwość zmiany samochodu na 
bardziej ekologiczny w krótkim czasie, a takie ceny mogą wpłynąć na jeszcze większe obciążenie domowego budżetu, zamiast realnie wspierać transformację w 
kierunku czystszego transportu.

Lista wyjątków w zasadach SCT w Krakowie wydaje się sensowna, ale warto ją uzupełnić. Poza pojazdami specjalnymi, historycznymi czy należącymi do 
krakowian, zwolnienie z zakazu wjazdu powinno objąć także jednoślady, takie jak skutery i  motocykle, bo są mało emisyjne i  zajmują mniej miejsca na 
drogach. Dodatkowo, warto uwzględnić pojazdy mieszkańców okolicznych miejscowości, którzy codziennie dojeżdżają do Krakowa. Takie zmiany 
uczyni łyby przepisy bardziej sprawiedliwymi i  praktycznymi.

############# Tylko ścisłe centrum Krakowa. Tam i tak nie ma sensu wjeżdżać autem. Tak jak powtarzam. Tylko ścisłe centrum Krakowa. Jeśli  np chce dojechać do Mydlnik gdzie jest pętla autobusowa. Tam już nie wjadę bo zaczyna się To nie ma znaczenia. Jak wiemy ograniczenia auta ze względu na rok lub emisjie nie gwarantuje że nowe  auta nie zanieczyszczają powietrza. To rodzaj dyskryminacji . Idąc tym tokiem myślenia ktoś inny wprowadzi zakaz wjazdu do siebie aut np o kolorze czarnym Czyli  jak niby truje powietrze ale zapłaci to już ok? Bo co pieniądze nie śmierdzą. Wolne żarty Nie dla SCT w cały mieście. Jeśli  ma powstać to tylko ścisłe centrum Krakowa 
############# Strefę należy anulować. Obszar dojazdu powinien obejmować całe miasto. Standardy emisji  są obliczone na eliminację mieszkańców Krakowa (czyli wyborców - w Krakowie nie będą głosować członkowie parti i  z Warszawy). Wyłączenie powinno obowiązywać min. 150 lat. Prześladowanie mieszkańców z powodu ich mniejszych dochodów jest nielegalne. Jedyną grupą, której dojazd do miasta powinien zostać ograniczony, są członkowie rządzących partii  politycznych oraz ich rodziny.
############# Cały obszar administracyjny m. Krakowa. Bez wyjątków . Nawet do szpitali  wojewódzkich wjazd powinien odbywać się za opłatą wg. godzinowych stawek za wjazd do SCP. Zgodnie z propozycją Wyłączenie na 2 lata. Następne 3 lata opłata ulgowa 50 %. Tak. Oceniam pozytywnie. Jak w pkt. 4. Żadna grupa nie powinna być zwolniona . Powinny być za to ulgi w opłacie dla emerytów, rencistów i inwalidów.  
############# Ograniczenie strefy do drugiej obwodnicy z całkowitym wyłączeniem mieszkańców Inne ważne miejsca to całe miasto od drugiej obwodnicy do granic miasta Przyjęte standardy można stosować wobec aut wjeżdżających do drugiej obwodnicy spoza miasta Należy je znieść To pokazuje że chodzi wyłącznie o pieniądze J.w l istę wyjątków powinni uzupełnić mieszkańcy miasta posiadający auto
############# W obrębie 1. Obwodnicy Blok na Lucjana Rydla 17 Standardy są drakońskie i  ostrzejsze niż w europejskich stolicach Co najmniej 10 lat Skok na kasę Strefa nie powinna być wprowadzona wcale lub w minimalnym dozwolonym prawem zakresie
############# Maksymalnie ograniczyć wjazd starych samochodów Jak najmniej. Jak wyżej. Zdrowie najważniejsze 3 lata. Wysoka opłata. Jak najmniej wyjątków 
############# Proponuję całkowitą rezygnację z granic strefy. To czysty absurd,ośmieszanie logiki  tu możesz a tu już nie, naprawdę to zakrawa o kabaret No to się wyklucza przez punkt 2. I kolejny absurd mieszkam za granicą Krakowa,pracuje w Krakowie. Ja mam płacić za wjazd do miasta ale mieszkaniec Krakowa jeżdżący starym dieselem za free będzie się poruszał po mieście jak i  obwarzanku😏.Cytując ..."Mój ból jest lepszy niż twój". Dajcie ludziom żyć interesują was tylko podatki opłaty. Od pensji , zakupów, opłat medialnych - zabieracie z wszystkiego.Dlaczego ktoś jest winny i  ma płacić 

jak nie stać go na nowsze auto.
Kolejny absurd pojazd specjalny lub zabytkowy  może palić dużo więcej niż 20 letni samochód. Jestem za całkowitym odrzuceniem projektu sct. Może 
popracujcie nad tym żeby obniżyć te wszystkie opłaty bo z tą ekologia wcale nie jest taniej tylko coraz drożej.

############# Jako osoba korzystająca ze starszego samochodu, obawiam się, że wprowadzenie Strefy Czystego Transportu (SCT) na terenie całego Krakowa znacznie utrudni mi codzienne życie. W innych miastach, takich jak Warszawa czy Wrocław, strefy te obejmują głównie centra, co 
pozwala na swobodny dojazd do pracy czy szkoły mieszkańcom obrzeży. Rozszerzenie SCT na całe miasto może wykluczyć wielu kierowców, których nie stać na nowsze, droższe samochody spełniające wyższe normy emisji. Proszę o rozważenie ograniczenia strefy do ścisłego 
centrum, aby zminimalizować negatywny wpływ na mieszkańców.

Strefa Czystego Transportu w Krakowie, obejmująca całe miasto, to problem dla osób z starszymi samochodami, które nie spełniają norm emisji  
zadanych w nowej wersji  SCT. W wielu miastach, jak Paryż czy Mediolan, strefy ograniczają się do centrum, co umożliwia dojazd do pracy i  szkoły 
mieszkańcom obrzeży. W Niemczech protesty i  strajki  pokazują, jak takie ograniczenia mogą wykluczyć kierowców. Proponuję, by SCT w Krakowie 
obejmowała tylko centrum miasta, co pozwoliłoby na osiągnięcie celów ekologicznych bez negatywnego wpływu na codzienne życie. W Niemczech strefy 
czystego transportu (Umweltzone) wymagają, aby pojazdy spełniały co najmniej normy Euro 4 dla diesli  i  Euro 1 dla pojazdów benzynowych. 
W Polsce, w tym w Krakowie, wymagania są bardziej rygorystyczne, co może prowadzić do wykluczenia z ruchu osób posiadających starsze pojazdy. 

Proponowany okres 5 lat wyłączenia spod wymogów Strefy Czystego Transportu (SCT) dla aut należących do mieszkańców Krakowa może nie uwzględniać sytuacji osób mieszkających w okolicznych miejscowościach, które znajdują się bardzo blisko Krakowa. Takie rozwiązanie 
może skutkować ich wykluczeniem z ruchu w mieście, mimo że dojeżdżają tam do pracy, szkół oraz innych instytucji. Proponuję, aby okres ten obejmował również osoby dojeżdżające z okolicznych miejscowości, co pozwoliłoby na bardziej sprawiedliwe podejście i  
zminimalizowanie negatywnego wpływu na codzienne życie tych mieszkańców.

Proponowane opłaty za wjazd do Strefy Czystego Transportu (SCT) mogą obciążyć finansowo osoby spoza Krakowa, które dojeżdżają do pracy lub szkoły. 
Wprowadzenie takich opłat może pogorszyć sytuację wielu rodzin, zwłaszcza tych z niższymi dochodami. W innych miastach Unii  Europejskiej, jak Londyn czy 
Paryż, podobne rozwiązania spotkały się z protestami. Proponuję rozważyć alternatywne podejście, takie jak ulgi  dla osób dojeżdżających z okolicznych 
miejscowości.

Propozycja wyjątków w projekcie SCT w Krakowie, obejmująca pojazdy należące do krakowian, pojazdy specjalne oraz historyczne/zabytkowe, wydaje się 
rozsądna, biorąc pod uwagę specyficzne potrzeby tych grup, ale proponuję rozszerzenie tej l isty o osoby z okolicznych miejscowości, takich jak cały 
powiat krakowski. Wiele osób dojeżdżających do Krakowa codziennie do pracy, szkoły czy innych instytucji  nie powinno być wykluczonych z ruchu 
miejskiego, szczególnie w przypadku, gdy ich pojazdy nie spełniają wymogów SCT. Taka zmiana pozwoliłaby na bardziej sprawiedliwe traktowanie 
mieszkańców okolicznych miejscowości, którzy regularnie korzystają z krakowskiej infrastruktury.

############# Proponuje 8 lat
#############

Najwiekszy zarzut do Strefy Czystego Transportu jest taki, że dzieli  ludzi na bogatych i  biednych. A drugi taki, że do takiej strefy wjedzie nowy SUV, ale nie wjedzie stare Cinquecento Na zdjęciu Audi SQ7 z silnikiem V8, którym na dzisiejszej konsultacje w sprawie SCT przyjechal 
radny Grzegorz Stawowy z PO. 
Pan Grzegorz należy do kluby prezydenta Miszalskiego, który jest autorem uchwaly SCT. A auto stoi na "prywatnym" parkingu uprzywilejowanych miejskich radnych, na który normalny człowiek nie może stanąć 
No i  tacy wlaśnie ludzie bedą o tym decydować. 
Audi Pana radnego powoduje więcej emisji niż 10 małych disl i z euro 4/5.
Ludzie was widzą.

############# Nie dla strefy czystego transportu w Krakowie. Nie dla strefy czystego transportu w Krakowie Nie dla strefy czystego transportu w Krakowie Nie dla strefy czystego transportu w Krakowie Nie dla strefy czystego transportu w Krakowie Nie dla strefy czystego transportu w Krakowie
############# Wyłącznie strefa w starej wersji  z roku 2022 Powinna istnieć możliwość dojazdu do miejsca pracy, coś w rodzaju pozwolenia na podstawie zaświadczenia z zakładu pracy. Stopniowe zwiększanie co roku wymagań, zaczynając od euro 4 do dizl i. Proces wprowadzanie strefy powinien być dla wszystkich rozłożony na 5 lat. Cena wjazdu maksymalnie 100 zł miesięcznie
############# Dlaczego SCT w Krakowie ma obejmować dosłownie CAŁE miasto, gdy nawet w Warszawie granice zostały określone na ścisłe centrum, a jak dobrze wiemy to tam stężenie ruchu i  i lość samochodów jest znacznie większa niż w Krakowie. Proponuję aby dokładnie tak samo było w 

Krakowie - ścisłe centrum tj. Okolica rynku głównego, nie rozumiem zupełnie podejścia aby całe miasto musiało być tym objęte. CHORE! 
Kolejna głupota. Zmuszacie ludzi do kupowania nowych samochodów, kogo na to stać? Poprzednia propozycja była już restrykcyjna, a co dopiero ta? 
Diesel nowszy niż 2018 rok? Czemu ma to służyć? Bankructwu dla mieszkańców? Co jeśli  jest większy samochód spełniający wasze chore normy a mimo 
wszystko produkujący więcej spalin niż mniejszy? Co to ma być? Nieprzemyślane zupełnie. 

Jasne, płaćmy 500zl miesięcznie - beznadziejny pomysł. Te stawki nie są absolutnie adekwatne. 

############# Tak zapoznałem się. SCT powinien obejmować tylko obszar wewnątrz 1 obwodnicy Krakowa Dojazd do szpitala Żeromskiego Euro 4 dla benzynowych i  
Euro 5 dla diesli  tak jak było we wcześniejszym projekcie. Mieszkańcy którzy kupil i diesle z norma euro 5 zostali  przy obecnej wersji  projektu oszukani 
przez was.

Mieszkańcy powinni  miec bezterminowy okres na wymianę auta na spełniające warunki strefy. Zmiana  na samochód spełniający wymogi strefy dopiero przy rejestracji  nowo nabytego pojazdu. Dzięki temu kupując kolejne auto każdy wymieni auto na nowsze w momencie gdy 
bedzie sam decydował się na pozbycie starego.

Głupie rozwiazanie. Im wiecej wyjątków tym więcej problemów z weryfikacja kto może wyjechać do strefy

#############  Nie wprowadzac żadnej strefy Nie wprowadzac żadnej strefy Nie wprowadzac żadnej strefy Nie wprowadzac żadnej strefy Nie wprowadzac żadnej strefy Nie wprowadzac żadnej strefy 
############# Rynek. Powinna być tylko w granicach centrum, ludzi nie stać na nowe samochody. Może najpierw zróbcie program wymiany sponsorowany przez miasto. Mam 

nie dać dziecku jeść żeby sprostać waszym chorym wymogom? Jak nie pasuje proszę się spakować i  lecieć do Brukseli  a zwykłym obywatelom dać spokój, 
ludzie doprowadzeni do ostateczności pokażą wam siłę nie może być tak że ki lka osób decyduje o odebraniu chleba tysiącom rodzin.

Euro 4 max dla benzyny i  disla, są to już auta z fi ltrami DPF. Propozycja euro 6 mija się z rzeczywistością w poslce 80 % aut to euro 4. 
Wg waszych założeń rok produkcji  2014 minimum czyli  samochody 12 letnie 2012 2013 za niekiedy 50 tysiecy w górę ludzie mają oddać na złom? 

Moim zdaniem wprowadzenie tego jest samobójstwem może nie dla was ale dla wielu wyborców którzy późnej wam podziękują. Przy urnach i  wychodząc na ul icę wyrazić swoje zdanie. Chodzi wam o czyste powietrze czy może o napchanie własnych kieszeni ? Absurd. Każdy pojazd spełniający euro 4.

############# Samochody z instalacją lpg powinny być inaczej traktowane jako, że emitują mniej szkodliwych spalin. Proponuję co najmniej okres 10 lat dla samochodow z lpg, jako mniej szkodliwych dla środowiska.
############# Brak strefy i  swobodny wjazd Obszar całego Krakowa Wjazd dla każdego pojazdu ale z ważnym  badaniem technicznym Czekać na rotację i  pozwolić  obywatelom na wymianę  pojazdów na nowsze w miarę  możliwości  finansowych Wariant ten jest niedopuszczalny biorąc pod uwagę opłaty za parkowanie  w Krakowie Każdy obywatel powinien mieć  prawo poruszania się  pojazdem tylko warunek ma być  sprawny
############# strefą powinno być objete całe miasto bez wyłączeń Nie jest to dobra propozycja . Umołiwi to jazde starymi samochodami po calym krakowie. Mieszkancy krakowa ktorzy juz nabyli  samochody powienni miec ten okres wydłużony do 10 lat stwaka powinna być wyższa i  wynosic tyle samo ile opłataw w poszczególnej strefie strefie parkowania. powinna obowiazywac 24h, 7 dni  w tygodniu samochody zabytowe powinny by wyłaczone dożywotnio z oplat 
############# Wyłączenie z ograniczeń mieszkańców Krakowa Wyłączyć z ograniczeń mieszkańców Krakowa Dlaczego nowy samochód z dużym silnikiem emitujący dużo więcej zanieczyszczeń niż mały ,stary samochód emitujący mniej zanieczyszczeń ,nie będzie 

mógł wjechać?
Wyłączenie całkowicie mieszkańców Krakowa z ograniczeń sposób na wyciąganie dodatkowych pieniędzy,od osób których nie stać na nowszy samochód!!!!! Czy za 5 lat wszystkich krakowian będzie stać na nowy samochód? 

############# Jak widać mieszkańcy nie chcą waszej strefy po co te konsultacje? Chcecie mieć czyste łapki ze konsultacje były ale nie potrzeba Waszej myśli  ....Rejon I obwodnicy wystarczy Dojazd powinien być wszędzie a nie tylko do szpitali  ale także do marketów muzeów stadionów miasto ma zostać odcięte dla biedniejszych? A jeżeli już ktoś kupił nowszy samochod zapożyczyć się i  co za ki lka lat ma znów brać kredyt? Podstawą wystarczy Euro 4 dla wszystkich wersji  A potem co? Strefę w ścisłym centrum i koniec ! Znów zgolić biedaków a jakieś mniej restrykcyjne kwoty? Małą łyżeczka mówi więcej się najesz ale wasza chciwość jest bez granic I co zrobicie jak ktoś wjedzie koła poprzebijacie będziecie go gonić szlabany na granicach będą kontrola? 
############# 1. SCT powinno dotyczyć tylko ścisłego centrum Krakowa. Obrzeża w których znajdują się lub pojawia się P&R powinny być wykluczone ze strefy.

2. Dlaczego podstawa kwalifikująca samochód jest rok produkcji . Takie rozwiązanie doprowadza do absurdów gdzie najnowsze Audi z si lnikiem V8 i  emisja na poziomie 300 jednostek może do strefy wjechać a seicento które generuje poniżej 100 jednostek do strefy nie wjedzie. 
Takie rozwiązanie nie ma nic wspólnego z ekologia.

Strefą powinna być maksymalnie do 3 obwodnicy Krakowa Jest to błędne rozumowanie ponieważ w takim rozwiązaniu najnowsze auta marek premium z dużymi silnikami i  emisjami blisko 300 jednostek i  mogą 
wjechać do strefy. 
Jedyne sensowne rozwiązanie to badania emisji  samochodów i na tej podstawie auto otrzymuje naklejkę określającą normę i  możliwość wjazdu do 
poszczególnych stref.

Punkt ten jest mocno uzależniony od głównych założeń strefy. W przypadku mocno restrykcyjnych rozwiązań potrzeba więcej czasu To rozwiązanie udowadnia, że SCT to jest próba zredukowania ruchu samochodowego w Krakowie. Nie ma to nic z ekologia. Należałoby też zrewidować 
umiejscowienie czujników, które czasami są przy drogach i  zaburza to pomiary

Strefa w takiej formie jest metoda sortowania obywateli  pod kątem zamożność i  ograniczania wolności przemieszczania się. Szczególnie, że duża l iczba 
osób pracujących w Krakowie dojeżdża z pobliskich miejscowości i  będzie to powodowało dodatkowe koszty i  problemy. 
Jakość powietrza w Krakowie jest w bardzo złym stanie ze względu na zabudowę korytarzy przewietrzania miasta.

############# Całe miasto Euro 6 diesel z adblue,benzynowe min euro 4
############# Euro 6 w przypadku pojazdów wyposażonych w si lnik diesla i  euro 4 w przypadku pojazdów z silnikiem o ZI 
############# Tak Nie Co z mieszkańcami spoza Krakowa.Krakusy nas będą truć bo pracują poza Krakowem u nas strefy nie ma.To jeden wielki skandal. Kryzys wszystko drogie a ludzie mają kupować auta nowe. Opłata to ratowanie budżetu Miasta nic więcej 
############# Nie może obejmować całego miasta Nie jest. To tykko kilka miejsc a wiele innych będzie niedostępnych Nalezy zaczac od najnizszych norm i stopniowo je zwiększać. Powinno dotyczyć też mieszkańców i właścicieli  nieruchomości na terenie Krakowa i  miejscowości osciennych Godzinowa jest bez sensu. 
############# Tylko Obszar Starego Miasta Na podstawie jakich badań zostały wybrane takie a nie inne standardy. Patrząc na aferę z VW standardy były wielokrotnie łamane Minimum 10 lat Bez sensu, czyli  jak zapłaciłem to znaczy że już nie truje? Żadnych wyjątków

To wypacza sens strefy, bogaty zapłaci
Jedyny wyjątek - mieszkaniec i  płaci podatki w Krakowie + pojazdy zabytkowe 
Żadnych innych 

############# Granice sa ok Giełda Rybitwy skrócić ten okres do 3 lat Dopuścić opłatę miesięczna, ale tylko dla młodszych pojazdów
############# Centrum miasta Diesel i  benzyna euro 4. Z własnego doświadczenia wiem że diesel z normą euro 4 wytwarza mniej szkodl iwych zanieczyszczeń niż nie jeden benzynowy z 

euro 4.
W takim wypadku niech mieszkańcy Krakowa nie mogą wyjechać za SCT. Dla mnie powinno to działać również w drugą stronę, czyli  mieszkańcy Krakowa niech płacą za wjazd do gminy która nie należy do SCT. Ciągniki rolnicze.

############# Uważam że strefa powinna dotyczyć całego miasta Krakowa oraz Wieliczki, Skawiny itp. Wszystkie samochody z si lnikami Diesla oraz samochody i  motocykle sportowe spalinowe powinny zostać wyeliminowane jak najszybciej! Według mnie mieszkańcy Krakowa powinni od razu spełniać wszystkie wymogi. Opłata powinna być w miarę wysoka. Pojazdy krakowian nie powinny być zwolnione.
############# Centrum, napewno nie obszar całego miasta W każdej dzielnicy powinno być takie miejsce Całkowite zwolnienie dla mieszkańców Rozwiązanie dobre ale zależy to jeszcze od wysokości opłat Zabytkowe i  specjalne jak najbardziej 
############# Uważam, że strefa powinna obejmować samo ścisłe centrum - Stare Miasto, Kleparz, Piasek Północ i  Południe. Decyzja o umożliwieniu wjazdu do kluczowych miejsc, takich jak szpitale czy ośrodki dla seniorów, jest właściwa. Warto rozszerzyć te wyłączenia na 

miejsca istotne społecznie, jak szkoły, przedszkola czy lokalne targowiska. Wiele osób starszych lub mniej zamożnych korzysta ze starszych samochodów, 
które są często bardziej ekonomiczne i  wystarczająco sprawne technicznie.

Nie wszystkie starsze samochody są bardziej szkodliwe dla środowiska. Przykładowo, wiele pojazdów wyprodukowanych przed 2014 rokiem, zwłaszcza z 
segmentu diesla spełniających normy Euro 4 i  5, emituje mniej spalin niż nowe modele z powodu bardziej zaawansowanych technologii  fi ltracji  spalin w 
tamtym okresie. Warto wziąć to pod uwagę i  dopuścić starsze pojazdy, które są sprawne technicznie i  regularnie serwisowane. Moim zdaniem, każdy 
model samochodu powinien być dopuszczony, jeśli  jest dobrze serwisowany i  spełnia normy producenta. Warto uwzględnić możliwość przystosowania 
wydechów starszych samochodów poprzez certyfikowane przeróbki, aby emitowały mniej zanieczyszczeń.

Pięć lat to minimalny okres adaptacji . Wielu mieszkańców wciąż korzysta ze starszych, dobrze utrzymanych samochodów, które w rzeczywistości mogą być równie ekologiczne jak nowe pojazdy, a ich wymiana wiąże się z dużymi kosztami. Okres wyłączenia powinien zostać 
wydłużony, np. do 7-10 lat.

Opłata za wjazd dla starszych samochodów może być rozwiązaniem, ale powinna uwzględniać rzeczywisty poziom emisji  konkretnego pojazdu, a nie wyłącznie 
jego rok produkcji . Starsze samochody w dobrym stanie technicznym często emitują mniej spalin niż źle serwisowane nowe modele.

Wyjątkiem od zakazu wjazdu do SCT powinny być samochody nieprzekraczające 25 lat, które przeszły pozytywnie badania techniczne i  spełniają 
obowiązujące normy emisji  spalin dla swojego rocznika. Wiele pojazdów wyprodukowanych w latach 2000–2010, szczególnie te wysokiej jakości i  
regularnie serwisowane, emituje porównywalne lub nawet mniejsze i lości zanieczyszczeń niż niektóre nowe samochody, zwłaszcza te źle użytkowane. 
Ponadto, starsze pojazdy mogą być równie bezpieczne i funkcjonalne dzięki solidnej konstrukcji  oraz zastosowanym technologiom, które wciąż 
odpowiadają współczesnym standardom. Uwzględnienie takiego wyjątku pozwoli  właścicielom dobrze utrzymanych starszych aut nadal z nich korzystać 
bez dyskryminacji ekonomicznej i  przy minimalnym wpływie na środowisko.

############# I ewentualnie II obwodnica Dobrze ale to zdecydowanie za mało.
Jest więcej szpitali  i  parkingów do których dojazd jest konieczny

Zdecydowanie zbyt rygorystyczne wymagania! Dobrze ale to za krótko Dobrze ale jeśl i kogoś nie stać na zakup nowego samochodu to czy stać go na płacenie 500zł miesięcznie przez 3 lata i  później zakup nowego auta? A co proponuje miasto kierowcom (właścicielom samochodów) po upływie 5 lat i  w pozostałych przypadkach?

#############
############# Stare miasto i  obszar plantów Moim zdaniem każdy kto potrzebuje opieki medycznej, kto doznał urazu lub uległ wypadku powinie mógł dojechać autem do każdego miejsca gdzie mógł by 

utrzymać taką pomoc nie zważając na emisyjności pojazdu. 
Moim zdaniem strefa ta nie powinna dotyczyć mieszkańców Krakowa Moim zdanie spowoduje to utraty dla biznesów znajdujących się w Krakowie. Małe firmy poupadaja, ponieważ osoba która będzie miała zapłacić 500 zł by 

wjechać do Krakowa będzie wolała jechać do innego miasta na daną usługę czy do innego sklepu. Wprowadzanie tej strefy przyniesie więcej negatywnych 
skutków niż korzyści 

############# Strefa powinna obejmować najwyżej obszar Starego Miasta Obszar ten jest zbyt wąski, przez co wyklucza bardzo dużo ludzi Jeżeli  pojazd został dopuszczony do ruchu podczas badań okresowych, to powinien mieć możliwość poruszania się po mieście, niezależnie od jego wieku 
czy standardu emisji

Najlepszym rozwiązaniem byłoby zrezygnowanie z wprowadzania SCT jak i innych tego typu pomysłów To SCT ma na celu poprawę jakości powietrza czy podreperowanie budżetu miasta? Powietrze wam śmierdzi, ale pieniądze to już nie? Uważam, że to urzędnicy miejscy oraz aktywiści powinni  jako pierwsi zrezygnować z samochodów. Pokażcie nam, mieszkańcom, jak przyjemnie się żyje 
bez własnego środka transportu

#############
############# Proponuję zakazać palenia paliwami stałymi w całej Małopolsce.

Obszar wewnątrz plant.
przynajmniej 10 lat

############# NIE DLA SCT NIE DLA SCT NIE DLA SCT NIE DLA SCT NIE DLA SCT NIE DLA SCT
############# JESTEM PRZECIWKO STREFIE CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE !!! JESTEM PRZECIWKO STREFIE CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE !!! JESTEM PRZECIWKO STREFIE CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE !!! JESTEM PRZECIWKO STREFIE CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE !!! JESTEM PRZECIWKO STREFIE CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE !!! JESTEM PRZECIWKO STREFIE CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE !!!
############# JESTEM PRZECIWKO STREFIE CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE !!! JESTEM PRZECIWKO STREFIE CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE !!! JESTEM PRZECIWKO STREFIE CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE !!! JESTEM PRZECIWKO STREFIE CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE !!! JESTEM PRZECIWKO STREFIE CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE !!! JESTEM PRZECIWKO STREFIE CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE !!!
############# JESTEM PRZECIWKO STREFIE CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE !!! JESTEM PRZECIWKO STREFIE CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE !!! JESTEM PRZECIWKO STREFIE CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE !!! JESTEM PRZECIWKO STREFIE CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE !!! JESTEM PRZECIWKO STREFIE CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE !!! JESTEM PRZECIWKO STREFIE CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE !!!
############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i  kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i  tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i  

bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.
Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Dla historycznych i  zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Wszystkie auta od 2000 roku produkcji  niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni  z jakichkolwiek obostrzeń Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i  zabytkowe bez l imitu dni wjazdu

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i  zabytkowe bez l imitu dni wjazdu

############# Tak, albo totalna l ikwidacji  strefy, albo obszar rynku głównego w Krakowie maksymalnie Nie, strefa do odrzucenia Każdy mieszkaniec krakowa zwolniony bezterminowo z wymogów ewentualnej strefy Tak, całkowite i  bezterminowe wyłączenie mieszkańców Bardzo źle Strefa nie powinna w ogóle powstawać 
############# Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Całkowite i  bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Wszystkie auta od 2000 roku produkcji  niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i  zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############# Strefa nie powinna wykraczać poza drugą obwodnicę, czyli  al. Mickiewicza itd. Zbyt mało miejsc, należy uwzględnić i lość pojazdów, które potencjalnie wjeżdżają do miasta. Z każdej strony miasta powinny być odpowiednio pojemne 
parkingi typu P&D, oczywiście z dostępem do dobrej i  częstej komunikacji  miejskiej.

Zgodnie z zasadą "prawo nie działa wstecz"; ograniczenia powinny dotyczyć tylko osób, które zakupią samochód z zakresu zakazanego dopiero po dacie 
wejścia nowych ograniczeń. Czyli , każdy (niezależnie od miejsca zamieszkania) kto kupił i  zarejestrował samochód przed datą wejścia w życie nowych 
zasad, nie powinien być ograniczany, ani płacić dodatkowych opłat za rodzaj swojego pojazdu. 

Zdecydowanie należy zastosować do mieszkańców zasadę, ze prawo nie działa wstecz, czyli  wszystkie pojazdy zarejestrowane w Krakowie przed wejściem strefy przez mieszkańców, nie powinny podlegać tym ograniczeniom. Nawet jeżeli  to opłata nie może wynosić ki lkuset złotych miesięcznie. Najwyżej okolice 100 pln / miesiąc.

############# Granica strefy powinna obejmować ścisłe centrum Krakowa, znajdującego się do granic 2 obwodnicy. Wiele samochodów nie spełniających norm emisji  Euro, ma mniejszą i lość wydzielanych spalin do atmosfery niż niektóre najnowsze samochody. 
Uzależnione jest to często od wielkości si lnika gdzie w miastach takich jak Kraków wiele osób stawia na małe miejskie samochody które mają si lniki o 
małej pojemności ale przez to, iż zostały stworzone przed stworzeniem danych norm spalin nie kwalifikują się na nie. Niestety nie ma możliwości 
"przetestowania" samochodu i  nadania mu odpowiedniej normy. Wielolitrowe si lniki diesela z nowszych lat które posiadają takie normy są znacznie 
bardziej szkodliwe dla srodowiska niż te małe pojemności z dawnych lat które zostały by wykluczone przez SCT.

Rozwiązanie jest dobre, jednakże po tych 5 latach powinny zostać wprowadzone kolejne etapy dla mieszkańców. Np. przez 3 lata samochody od rocznika 2010 w góre, kolejne 2 lata 2015 w góre i  później już zgodnie z ogólnymi zasadami. Jako jednorazowa sytuacja jest to dobre rozwiązanie. Samochody historyczne i  zabytkowe powinny zostać wyłączone całkowicie tak jak ma to miejsce w Warszawie, a nie tylko przez 30 dni  w roku. 

############# Jeżeli  już ma być to tylko w granicach plant i  Rynku Głownego Uważam, że stare auta w naturalny sposób się wykruszają, dlatego jestem przeciwny wprowadzenia sct, poza tym bardzo dużo jest mieszkańców których 
nie stać na samochody młodsze niż 2018,również mnie nie stać 

Mieszkańcy powinni  być wyłączeni całkowicie, nie powinni cierpieć z powodu bezsensownych przepisów, które chcą na siłę wprowadzić Takie rozwiązanie jest całkowicie bez sensu, chyba, że miasto chce więcej pieniędzy wyłudzić od ludzi

############# Powinien być możliwy dojazd do każdego z parkingów Park and Ride który znajduje się przy granicy miasta. Dla pojazdów benzynowych wymóg powinien zostać obniżony do standardu Euro 3. To rozwiązanie jest bardzo potrzebne, i  powinno zostać zastosowane.
############# Na chwilę obecną należy zmniejszyć strefę do obszaru wewnątrz 1 obwodnicy Krakowa.

Należy zaznaczyć że w obecnej propozycji  SCT wyłączono część dróg których jeszcze nie ma (np. domknięty odcinek północnej obwodnicy) - to absurd! Najpierw może niech powstaną te drogi oraz pełna (a nie szczątkowa) infrastruktura Park and Ride!  Wtedy możemy mówić o 
powiększeniu tej strefy do granicy 2 obwodnicy.  
Nigdy nie zgodzę się na objęcie prawie całego miasta SCT. Na jakiej podstawie dzielnice peryferyjne, nawet zabudowane w większości domami jednorodzinnymi zostały też objęte tą strefą?  Nie jest odkryciem, że  jakość powietrza  np. na Czerwonym Prądniku jest o wiele lepsza 

 niż w ścisłym centrum.  

Ten obszar jest dobrą propozycja, ale stanowczo za małą. Każdy musi mieć prawo do dojechania czymkolwiek  do WSZYSTKICH SZPITALI na terenie miasta! Obecnie zaproponowane normy emisji  są stanowczo zbyt radykalne i  należy je zl iberalizować. 

1.  I  tak. np, dla diesli  norma euro 6dT obowiązuje producentów samochodów bodaj od 2021 roku, zatem w 2030 roku samochody te dla większości 
mieszkańców będą nadal zbyt drogie, co będzie groziło ich wykluczeniem komunikacyjnym i ograniczało swobody obywatelskie. 
2. Jak podkreślają wszyscy znani mi mechanicy tak naprawdę normy emisji  mają o wiele mniejsze znaczenie niż prawidłowy sposób eksploatacji  
samochodów  (tj. np. częstotliwość wymiany olejów i  filtrów zgodnie z wymaganiami producenta). Jeżeli  samochód, nawet diesel,  kopci - to znaczy że 
coś jest nie tak i  samochód nadaje się do remontu.
3.  W obecnej sytuacji geopolitycznej oraz gospodarczej realne dochody ludzi spadają, zatem wprowadzenie tak radykalnych norm Euro na pewno 
spowoduje bardzo duże wykluczenie komunikacyjne większości mieszkańców regionu i  nie tylko ( nie zapominajmy o turystycznym i kulturowym 
charakterze Krakowa).
4. Uznawanie np. że 16, 17  letni samochód z normą si lnika Euro 4 jest zbyt stary żeby wjechać do miasta jest rozwiązaniem karygodnym. W pierwszych 
propozycjach SCT mówiono że diesle z silnikami Euro 4 będą mogły wjeżdżać, nagle te normy podkręcono do Euro 5! 

Jest to dobre rozwiązanie. Uchwała nie precyzuje co z samochodami należącymi do mieszkańców Krakowa , ale posiadającymi inne numery rejestracyjne np. myślenickie itd.. Oni  też powinni  być objęci tym zwolnieniem ponieważ będąc mieszkańcami Krakowa, też płacą tutaj 
podatki. 

Żadnych opłat - ponieważ znowu wzrośnie i lość urzędników, strażników miejskich itp.  których jedynym zadaniem będzie weryfikacja i  ściąganie tych opłat.  
Oni "przejedzą" te pieniądze, a my jako mieszkańcy nic na tym nie zyskamy. Jedyne rozwiązanie to zminimalizowanie strefy czystego transportu i  rozbudowa 
infrastruktury komunikacyjnej (dokończenie rozpoczętych zadań)! 

############# STC nie powinna zostać wprowadzona. STC nie powinna zostać wprowadzona. STC nie powinna zostać wprowadzona. STC nie powinna zostać wprowadzona. STC nie powinna zostać wprowadzona. STC nie powinna zostać wprowadzona.
############# Obszar obejmujący ulice wewnątrz Plant Krakowskich. Wewnątrz obszaru ograniczonego Plantami nie ma takich miejsc. Euro I dla samochodów benzynowych i  Euro 2 dla diesli. Euro I dla samochodów na LPG. Proponowany przeze mnie kształt SCT nie powoduje konieczności wyłączeń. Opłaty będą służyć dyskryminacji  ubogich przy wjeździe do SCT. Nie potrzeba wyjątków gdy SCT jest ograniczona pasmem zieleni Plant Krakowskich. 
############# Rynek i  okolice plant Jest mnóstwo innych szpitali  i  instytucji  do których ludzie muszą mieć swobodny dostęp a argumęt że można zapłacić i  wjechać to jakiś żart. Max e4 dla benzyny i  e5 dla diesla niewiem czemu brane są pod uwagę najwyże wymagania. Flota wymieni się sama wystarczy popatrzeć na zdjęcia z 

przed 10 lat. Myślę że kogo stać na nowy samochód poprostu nim jeździ nie trzeba go zmuszać do niczego a reszcie pozwólcie w swoim tępie wymienić 
samochody nie przysparzajc dodatkowych problemów ludziom. 

To jawna dyskryminacja ludzi dojeżdżających do pracy szkoły na zakupy itd kraków nie jest niczyją własnością. Co to ma wspólnego z czystym powietrzem i oczywiście znów rozmawiamy o stawkach maxymalnych. Złagodzone normy nie będą wymagały wyjątków.

############# Dla zarejestrowanych aut i  będących w użytku okres wykorzystania pojazdu w granicach miasta powinien być dożywotni  (do końca eksploatacji  pojazdu).
############# Rezygnacja z wprowadzenie SCT. Wprowadzenie SCT doprowadzi do większego wykluczenia komunikacyjnego. Przesunąć wprowadzenie SCT na 2035r. Zbyt krótki okres. Nie równe traktowanie obywateli  z przyległych miejscowości. Kolejne reperowanie budżetu kosztem mieszkańców i kierowców. Pojazdy zabytkowe są czasami tylko "pojazdami zabytkowymi" dla różnych korzyści. Tylko rezygnacja z wprowadzenia SCT lub przesunięcie jej 

wprowadzenia na min.2035r. jest SŁUSZNE.
############# Zgodnie ze spotkaniem i wykresami przedstawionymi na spotkaniu z mieszkańcami, Euro 3 z dodatkowym fi ltrem lub Euro 4 powinno być standardem, a 

Euro 5 maksymalnym, które da się wytłumaczyć i  uzasadnić wobec ogromnych  kosztów dla mieszkańców i środowiska (wymiana samochodów- koszt 
dla mieszkańców oraz dylemat co robić z nieużywanymi samochodami- jest to poważny koszt środowiskowy).
Nawet w Londynie, który był przywołany jako przykład (trudno porownywać Kraków i Londyn) zastosowana jest norma Euro 6 ,  a nie Euro 6dt.

Proponuję takie rozwiązania:

2025 min Euro 3 dla osobowych diesli  (brak minimum i wykorzystanie opłat nie eliminuje najbrudniejszych)
2026 min Euro 4 dla wszystkich, Euro 5 bez opłat lub Euro 4 i  opłaty dla busów i dużych samochopdów

2027-2029 min Euro 4 dla wszystkich, Euro 5 dla busów i dużych samochodów

2030 Euro 5 dla wszystkich (ewentualnie mieszkańcy Euro4 o i le powietrze się poprawi)

Proszę pamiętać o koszcie wymiany samochodów dla mieszkańców oraz o koszcie środowiskowym! ten jest całkowicie pomijany w dyskusjach- stare 
auta trzeba gdzieś utylizować, nowe auta to koszt dla środowiska (produkcji!!!)
Trzeba do tego racjonalnie podchodzić.

Proszę też dbać o infrastrukturę autobusową i  tramwajową! oraz o budowę metra. Gdy te będą rozwinięte, nie będzie potrzeby jazdy samochodem.

Proszę uważać na te wyjątki. Jest to potencjalne źródło nadużyć (ogranizacje kościelne, NGO- możliwość fikcyjnych zaświadczeń).

Proszę też wziąć pod uwagę RUCH LOTNICZY nad Krakowem, który ma ogromny wpływ na jakość powietrza.
Może l iczbę przelotów szczególnie wojskowych samolotów dałoby się zmniejszyć.

############# Granicą niech będzie I obwodnica, maksymalnie do Alej Trzech Wieszczów. To zła propozycja. Zakres strefy powinien obejmować tylko I obwodnicę. Dla diesli  euro 6 lub 2017 rok 10 lat wyłączenia krakowian To hipokryzja i  skok na kasę. Zabytkowe pojazdy bez ograniczeń 
############# Moim zdaniem strefa czystego transportu powinna dotyczyć ścisłego centrum nie całego obszaru Krakowa. Obszar powinien dotyczyć ścisłego centrum Krakowa, i  tak duża część jest już nie dostępna dla pojazdów nie będących elektrykami. Pojazdy benzynowe powinny być traktowane na równi z pojazdami diesla. Moim zdaniem rozwiązanie to powinno równo dotyczyć mieszkańców jak i  osoby z poza Krakowa. Zarabianie na ludziach których nie stać na nowe samochody, idąc tym tokiem myślenia mam sprzedać diesla z 2013roku i  kupić starą benzynę z 2005 roku aby 

spełniać wymagania..
Poj

############# Scisle centrum rynek krakow Dla diesli  zaczac od euro 4,my nie jestesmy w niemczech ze nas stac na nowe auta Po wniesieniu oplaty auto staje sie eko ? 
############# Żadnych granic. Zróbcie najpierw komunikację do Krakowa a później zajmujcie się strefa. A co to tylko jeden parking będzie? A gdzie reszta? P+R są przepełnione i  co od 1 l ipca po pierwsze nie zaparkuje po 7 rano. A po drugie nie wsiądę do 

pociągu, który już w Krzeszowicach jest przepełniony!!! Mam brać urlop na żądanie jak do pracy nie dojade? 
Mam samochód z 2005 r. Diesel zapłaciłam za niego, co roku przechodzi przegląd i  jest dopuszczony do ruchu!!!!!! Dacie mi pieniądze na nowy 
samochód? Nie sądziłam że doczekam takiego czasu i  takiej władzy która jest ni jak dla ludzi. 

Dla mieszkańców ościennych gmin też powinien być taki sam okres! W Krakowie mam komunikację poza jej nie mam żeby dojechać!!!!

############# Jedyne miejsce w Krakowie gdzie powinna być strefa czystego transportu to pod magistratem. Żadnej strefy! Absurd, cadilac escalade 6.2 może wjechać a stara toyota Yaris 1.0 już nie, głupota.Nie wspominając o jednym naszym tadnym który jeździ audi sq7 
które pali  ponad 20l

Nie!!!

############# Należy jej w ogóle nie wprowadzać. Są jeszcze inne ważne miejsca, między innymi całe miasto. Bez ograniczeń. Tym bardziej dostęp dla mieszkańców powinien być nieograniczony. Oceniam jako nowy podatek od użytkowania samochodu.
############# Strefa powinna obowiązywać w ścisłym centrum (stare miasto) Jak wyżej "Strefa powinna obowiązywać w ścisłym centrum (stare miasto)" Rok produkcji  auta nie świadczy o poziomie zanieczyszczenia jaki generuje tylko STAN TECHNICZNY pojazdu.

Poza tym, ograniczenia te nie są zgodne z konstytucją, jeśl i  nabyłem auto z określoną normą, posiadam prawo jazdy, to mam prawo poruszać się nim 
gdzie chce. 

Jeśli  miasto dofinansuje 60% do zakupu nowego auta, nie ma problemu, może zostać Czyli  po wniesieniu opłaty stare, niesprawne, bez katalizatora i  fi ltra DPF auto nagle staje się ekologiczne? Brawo za logike... Czyli  nie chodzi o ekologię tylko o 
zarobek miasta lub o ograniczenie aut aby Ci, których stać na nowe auto mogli jeździć w mniejszych korkach a Ci których nie stać jeździl i komunikacją 
zbiorową

############# Nie chcemy strefy na terenie całego miasta. Maksymalnie do drugiej obwodnicy. Strefa nie może obejmować parkingów Park and Ride skoro na nich mamy się przesiadać z naszych aut na komunikację Dla porównania - Wiedeń w ramach SCT zakazał wjazdu autom dostawczym i  ciężarowym  poniżej normy euro 3. Aut osobowych strefa nie objęła.
Podniesiono za to opłaty za postój w strefie aż tak wysoko , że bardziej opłaca się jechać KMK

Mieszkańcy nie powinni  mieć obowiązku stosowania się do strefy. Brak strefy dla mieszkańców, SCT dla aut przyjezdnych z możliwością opłaty w wyjątkowych sytuacjach(dojazd do szpitala, transport osób starszych). Auta zabytkowe powinny być zwolnione za strefy ,jak inaczej pokazać zabytek na zlocie czy wystawie skoro nie może tak dojechać? Nikt nie będzie 
przerabiał starych aut na zabytki by nimi na co dzień jeździć.

############# SCT powinno obowiązywać w centrum miasta Kraków a nie na całym obszarze Dojazd powinien być zapewniony do wszystkich szpitali  w krakowie Jest to paranoja ponieważ nie każdego stać na nowe auto jeśl i  miasto zapewni dofinansowanie do zakupu nowego samochodu to jest to jak najbardziej 
możliwe jeśli  nie to pomysł jest totalnym nie wypałem 

Powinno się wziąć przykład z Warszawy Jeśli  ktoś ma Zamiar wjechać do centrum miasta to jak najbardziej jeśli  ma być inaczej to czyste Zdzierstwo pieniędzy   Z biednych obywateli  i  mieszkańców 
Krakowa 

############# Nie tylko nalezacych dla mieszkancow Krakow ale rowniez dla gmin osciennych.
############# Czy przeprowadzo jakiekolwiek badania dotyczące i lości pojazdów nie spełniających norm SCT?

Jakie są ilości pojazdów prywatnych/ są i lości pojazdów firmowych / są i lości pojazdów rolników 
Czy ile takich pojazdów porusza się dziennie po Krakowie?
Strefa powinna zostać zmodyfikowana przynajmniej o możliwość dojazdu do Park and Ride
Nie uzwględniono targowych miejsc, gdzie sprzedawane są min. warzywa owoce przywożone przez rolników BYĆ MOŻE bo nie przeprowadzono żadnych badań w samochodach nie spełniających norm SCT.

Strefa powinna zostać zmodyfikowana przynajmniej o możliwość dojazdu do Park and Ride
Nie uzwględniono targowych miejsc,

Nie przeprowadzono badań, o jakich i lościach samochodów mamy dyskutować, bardzo źle przygotowana ustawa, wydawana wręcz w ciemno. Nie przeprowadzono badań, o jakich i lościach samochodów mamy dyskutować, bardzo źle przygotowana ustawa, wydawana wręcz w ciemno.
Uważam że samo kopiowanie cudzych rozwiązań, na zasadzie bo tak, nie jest poważnym traktowaniem publicznych pieniędzy. 

Nie przeprowadzono badań, o jakich i lościach samochodów mamy dyskutować, bardzo źle przygotowana ustawa, wydawana wręcz w ciemno.
A jaki będzie miało to wpływ na biznes targowy? I tak zwany mały biznes w Krakowie?

Nie przeprowadzono badań, o jakich i lościach samochodów mamy dyskutować, bardzo źle przygotowana ustawa, wydawana wręcz w ciemno.
A jaki będzie miało to wpływ na biznes targowy? I tak zwany mały biznes w Krakowie?

############# W Warszawie STC obejmuje raptem 7 % powierzchni miasta ! W Krakowie należy ograniczyć się do II obwodnicy ! 



############# Dotyczy załącznika Nr 2 do Uchwały

Wymaganie normy 6dT (prawdopodobnie Temp). w przypadku o dopuszczalnej masie całkowitej do 3,5 o zapłonie samoczynnym wydaje się mocno 
wyśrubowane.
W świetle dostępnych informacji,  norma 6d Temp w stosunku do normy Euro VI (6b) wprowadza zmiany w procedurze testowej, jednak nie w samych 
normach emisji .
Pięcioletni okres przygotowawczy (2025-2030) jest doskonałym pomysłem. Niemniej, wymaganie wymiany pojazdów o zapłonie samoczynnym 
spełniających wymagania normy 6c wydaje się zbyt dalece idące.
Jest to szczególnie jaskrawe w zestawieniu z wymaganiem normy Euro 4 w przypadku pojazdów z silnikami z zapłonem iskrowym o dopuszczalnej masie 
całkowitej do 3,5. Przykładowo, norma Euro 4 pomija normy emisji  PM i PN regulowane normą Euro VI.

Warto tu zwrócić uwagę na fakt, że regulacja dotyczyć będzie nie tylko mieszkańców miasta Krakowa, ale i  ościennych miejscowości.
Interesujące jest również porównanie np z regulacjami obowiązującymi w Berlinie.
Pomimo znacznie wyższego poziomu zamożności społeczeństwa, wjazd do centrum Berlina (jak również innych miast niemieckich) możliwy jest przy 
spełnieniu znacznie niższych wymagań.

Należy docenić fakt, że aktualnie proponowany projekt jest przewiduje znacznie dłuższy okres przejściowy, niż projekt poprzedni.
Niemniej, wciąż zakłada on model "od zera do bohatera", a przez to może być odbierany jako wykluczający i opresyjny.

Być może władze Krakowa mogłyby rozważyć model bardziej stopniowy, zakładający stopniowe rozwijanie świadomości społeczeństwa i  wspólnej odpowiedzialności za czystość powietrza. Czy nie lepiej wprowadzić niższe wymagania, które zostaną przyjęte z entuzjazmem przez 
większość mieszkańców, a w perspektywie kolejnych kilku lat zaproponować stopniowe podwyższenie wymagań? Tu ponownie można odnieść się do znacznie mniej restrykcyjnych regulacji obowiązujących w wielu miastach Niemiec.

############# II Obwodnica Krakowa EURO 5
############# negatywnie. nasze zdrowie jest bezcenne.
############# Strefa powinna być w granicy I obwodnicy Krakowa Z jednej strony słuszny pomysł ale szpitali  w Krakowie jest jednak więcej. 

To pokazuje że granica strefy powinna być znacznie mniejsza tak aby umożliwić dojazd m.in. do szpitali  osobom, które tego potrzebują.
Podobnie parkingi P+R

To jest zdecydowanie za daleko idące ograniczenie.
W restrykcyjnej strefie zielonej w znacznie bardziej zamożnych Niemczech wymagane jest Euro 4 dla pojazdów z silnikiem diesla oraz Euro 1 dla 
pojazdów benzynowych/hybryd/LPG
To pokazuje że obszar strefy jest zdecydowanie za duży.
Na dodatek nie ma uzasadnienia dla wprowadzania aż tak drastycznych rozwiązań, na dodatek tak nagle!

Podejście jest słuszne ale mieszkańcy powinni mieć więcej czasu, podobnie osoby np. pracujące w Krakowie. Moim zdaniem powinno być minimum 10 lat dla mieszkańców i 5 lat dla osób pracujących w Krakowie. To również pokazuje że obszar strefy jest zdecydowanie za duży. Zasada jest słuszna ale należy wziąć pod uwagę że osób których nie stać na kupno nowego samochodu, tym bardziej nie będzie stać w przypadku płacenia 
500zł miesięcznie za wjeżdżanie do strefy. Co jeśli  kogoś po prostu nie stać na kupno nowego samochodu nawet bez płacenia tej daniny? To pokazuje że obszar 
strefy jest zdecydowanie za duży.

To pokazuje że obszar strefy jest zdecydowanie za duży.
Co jeśli  kogoś po prostu nie stać na kupno nowego samochodu?
Rozwiązania:
Obszar strefy do I obwodnicy.
10 lat na dostosowanie się mieszkańców
5 lat dla osób pracujących w Krakowie
Możliwość wjazdu do strefy sytuacjach wyjątkowych, np. dojazd do szpitala.
Możliwość dojazdu do parkingów P+R

############# Należy zrezygnować z wprawodzania SCT. Prowadzi to wptost do ubóstwa społeczeństwa i  wykluczenia. Równieże osób LGBTQ+ którzy mają takie a nie inne auta. Wiele osób będzie w pozycji bez wyścia, będzie musiało pracowac za pół darmo. Rodziny przestana się widywać bo 
wjazd do miasta to koszt. Jeszcze moment i  zrobicie z Krakowa ZDRÓJ.

Należy zrezygować z wporwadzenia SCT. A co z dojazdem do innych szpitali? Do prywatnych ośrodków bez których polska służba zdrowia praktycznie jest 
niewydolna.

Lobbing aut elekrycznych plus nowe auto spalinowe. Kogo na to bedzie stać? A za moment coś zminimy jak z piecami gazowymi które są już beee. Kraków to stan umysłu. Żeby zrobić ścieżkę rowerową zamyka się pas ruchu i  rower raz na ruski rok jedzie a auta stoją kopcąc (bo co mają zrobić) w korku godzinami - Grzegórzecka to najlepszy przykład, a ulic jest w czort z takim głupim pomysłem. Buduje sie osiedla bez 
zapewnionego parkowania. Zróbcie porządek z parkingami i  ulicami w mieście i  jak to będzie zrobione to zabierajcie się za inne rozwiązania dla ludzi a nie przeciwko ludziom.

Brawo to samo. Jak zapłaci to już jest EKO. To już nawet nie jest populizm ani ekoterroyzm, to jest głupota. To co się wymyśla żeby wyciągnąć kasę od mieszkańców to jest mistrzostwo świata. Czekam na podatek od parasola, bo w końcu jakąś deszczówkę zbiera. 
Jest jeszcze klika innych "dobrych" pomysłów na podatek. 

############# Wycofać się z tego chorego pomysłu całkowicie. Cały Kraków dostępny do Alej włącznie. Brak ograniczeń. Dostępność dla wszystkich. Dostępność całkowita dla wszystkich. Jak wcześniej - dostępność całkowita dla wszystkich.
############# Nie wprowadzać SCT
############# Strefa powinna być jak najmniejsza. Tylko w około Rynku Głównego. Szanowni Państwo. Zróbcie te strefe w dookoła plant i  wszyscy będą zadowoleni. Podstsawowe wymagania zostały jeszcze bardziej zaoostrzone względem pierwszej uchwały. Ludzi w polsce nie stać na nowsze auta, proszę sobie 

sprawdzić średni wiek samochodu osobowego. Ludzie muszą jakoś dojechać do pracy, dzieci do szkoły etc. Gdy zabierzecie im te możliwość to Kraków 
przestanie być dla nich atrakcyjny jako centrum życiowe.

Albo wszcyscy albo nikt. Szanowni Państwo.
Moje auto nie spełnia wymogów sct. To raz. Dwa to że jestem pracownikiem delegacyjnym, wyjazdy do pracy są spod siedziby pracodawcy w Krakowie. 
Pracodawca udostępnia nam parking abyśmy mogli  zostawić tam nasze auta. I teraz co do opłat. Auto stoi od poniedziałku do piątku na parkingu pracodawcy i  
musiałbym za każdy dzień płacić 20zł? Czyli  za możliwość zarabiania pieniędzy na chleb musiałbym zapłacić 100zł za tydzień? 400zł w miesiącu? Za to że mogę  
jechać do pracy? Ludzie błagam. 

 Szanowni Państwo. Poraz kolejny powiem że to jest dzielenie ludzi na lepszych i  gorszych. 

############# Nie wprowadzać żadnej strefy 
############# Nie wprowadzać żadnej strefy
############# Strefa to jakis fragment krakowa a nie caly kraków, żadne miasto w europie nie ma tak dużej strefy dlaczego chcemy być "wyjątkowi", powinien to być fragment rynek albo ścisłe centrum. A dlaczego nie można będzie dojechać do każdego szpitala w krakowie ? w nagłym wypadku chodobie ktoś się ma zastanawiać czy może wjechać czy zdaży 

dotrzeć do szpitala przed śmiercią ? Ważniejsze jest ludzkie życie zdrowie czy strefa w takim przypadku ? 
Dlaczego benzyna jest traktowana tak polubownie ? w 2030 również powinna być zwiększona norma dla benzyny na euro 5 minimum Jest ok w inny wypadku prosił bym o dopłaty do wymiany auta Wszystko aby kasa się zgadzała słabe Wszystko fajnie tylko koszty odczują krakowianie bo przedsiebiorcy beda musieli  wymienic pojazdy a mieszkancy placic wiecej za uslugi i  inne.

############# ograniczyć strefę do minimum, np granice pierwszej obwodnicy euro 1 dla benzyny, euro 4 dla diesli  Niesprawiedliwe dla innych kierowców. Każdy ma takie same wymagania na przeglądach czy przy ubezpieczaniu auta, dlaczego więc jedni mają być teraz uprzywilejowani za drogo. poza tym czy samochód, który zapłaci opłatę emisyjną już nie zanieczyszcza powietrza?
############# Należy ją zawęzić do granic Parkingu dla pracowników UMK. Kraków powinien być w całości otwarty dla ludzi , którzy chcą do niego wjechać Nie powinno być takich ograniczeń. Ludzie powinni móc jeździć takimi samochodami , które są dopuszczone do ruchu na zasadach ogólnych 

wynikających z Prawa o ruchu drogowym. 
Należy zrezygnować z pomysłu wprowadzenia SCT. Źle. Należy zrezygnować z pomysłu wprowadzenia SCT. Ludzie powinni móc jeździć takimi samochodami , które są dopuszczone do ruchu na zasadach ogólnych wynikających z Prawa o ruchu drogowym. 

############# Tej patologii to w ogóle nie ma istnieć Przynajmniej od 1990 roku produkcji  dla benzyny i  2000 dla diesla Zdzierstwo. 
############# Granice strefy powinny obejmować centrum, tak, aby można było podjechać starym samochodem do P+R i  do centrum podjechać komunikacją publiczną Wg mnie zbyt rygorystyczne - rocznik 2014 to nadal dosyć nowy samochód. Bardzo dobrze
############# Granice "plant" są świetna i  naturalną granicą Pytanie z tezą i  pewnością, że zostanie wprowadzone SCT...a jeśli  nie zostanie? Jeśli  będzie obowiązywało wkoło Rynku Głównego to pytanie bezzasadne. maluch 126P kontra wielki SUV Audi  Q8....brawo :) - czy wszyscy zapomnieli  jak podczas pandemii w marcu i  kwietniu 2020 roku były przekroczone 

wszystkie normy w powietrzu a.... samochody stały na parkingach i  w garażach? Auta kopcące są eliminowane na OBOWIĄZKOWYCH przeglądach 
rocznych.

a mieszkańcy gmin ościennych pracujących Krk? och ma to nie obowiązywać? to już dyskryminacja społeczna! Każde podniesienie tej kwestii jest niczym innym jak tylko próbą wyciągniecia od ludzi pieniędzy - w ten czy inny sposób. Wszystkie osoby pracujące w Krk powinny być z definicji zdjęci z samego nawet pomysły wstąpienia do SCT.

############# Propozycja powinna trafić do kosza, a w ostateczności ograniczać obszar zakazu do ścisłego centrum czyli  okolic rynku i  plantów. Ilość miejsc do których można dojechać jest zdecydowanie za mała. Prowadzi do wykluczenia osób mniej zamożnych dojeżdżających do m.in. do pracy. Wymagania nie służą ograniczeniu i lości spalin, ale pogłębiają problem nadmiernego  konsumpcjonizmu poprzez zmuszanie obywateli  do pozbywania 
się sprawnych samochodów i kupowania pozornie ekologicznych nowych, drogich samochodów.

Okres wyłączenia sztucznie przekonuje, że zmiany nie dotkną bezpośrednio mieszkańców samego miasta. Takie założenia mają na celu tylko i  wyłącznie zwiększanie wpływów do budżetu pod otoczką dbania o ekologię.

############# Tylko pierwsza obwodnica. Tylko pierwsza obwodnica. Rok 2005 to śmiech na sali. Równi i  równiejsi? Przecież ludzie spoza miasta też składają się w podatkach na te drogi które są w krakowie. Czyli  jednak nie chodzi tutaj o ekologię ale o pieniądze tak/ Nie no, śmiech na sali  ta strefa. Jeszcze gorsze warunki niż wcześniej. 
############# Nie powinno dotyczyć mieszkańców w ogóle a nie na 5 lat. To nie jest nic innego jak wprowadzenie następnego podatku ( haraczu ) i  nie ma nic wspólnego z ekologią. Po co robić adnotacje w dowodach? następny haracz wbijanie bzdur do dowodu. Samochód na krakowskich tablicach nie potrzebuje adnotacji  żadnej 

dodatkowej adnotacji  w dowodzie.
############# Przeciętnego mieszkańca Krakowa nie stać na zakup samochodu spełniającego wymogi do 2030 r. Przy obecnych czynszach w centrum Krakowa, 

opłatach jest to ogromne obciążenie dla rodziny. Trzeba również wziąć pod uwagę, że jedno gospodarstwo domowe posiada zazwyczaj dwa samochody, 
co niejednokrotnie jest koniecznością - praca małżonków, odwożenie dzieci do szkół, przedszkoli, na zajęcia dodatkowe. Zmuszanie obywateli  w tak 
ciężkich czasach do "luksusu" jakim jest praktycznie nowy samochód jest nieludzkie. Centrum Krakowa zostało już całkowiccie zdominowane przez 
turystów, nikt nie bierze pod uwagę, że pozostali  mieszkańcy już i  tak mają cięzki żywot w centrum. Ze względu na niewiwlką i lość mieszkańców w ścisłym 
centrum Krakowa,proponuję brak obostrzeń dla nich z równoczesnym zakazem wjazdu osób nie będacych mieszkańcami.

Czy to będzie pięć lat, czy 10, prawie nowe auto to nadal luksus dla przeciętnego mieszkańca Krakowa. Ze względu na niewiwlką i lość mieszkańców w ścisłym centrum Krakowa,proponuję brak obostrzeń dla nich z równoczesnym zakazem wjazdu osób nie będacych 
mieszkańcami.

Rozwiązanie jest bez sensu - jaka to czysta strefa skoro można zapłacić i  nadal zanieczyszczać środowisko. Wyjątków jest tak dużo, że ta strefa nadal nie będzie strefą czystą. Propozycja uderza w najbiedniejszych, wiloletnich mieszkańców miasta, a daje profity 
elicie.

############# SCT tylko w scisłym centrum Krakowa jak SCT zostanie w ścisłym centrum to nie będzie takiego tematu możliwość wjazdu do SCT EURO 6 po 2030 roku to jest akurat dobre rozwiązanie dla osób które mimo wszystko muszą wjechać jest ok w tym temacie nie mam uwag
############# Obszar SCT jest za duży - nie całe miasto ale centrum miasta powinno być w granicach SCT  Czy 30 letni benzyniak z Euro 4 jest bardziej ekologiczny od 12 letniego diesla z E6 ?  Wątpię 
############# Obszar powinien być utrzymywany tylko w ramach pierwszej obwodnicy. 

Inny kształt strefy doszczętnie sparaliżuje życie w mieście oraz maksymalnie utrudni mieszkańcom życie.
Najlepszą propozycją jest zmniejszenie obszaru funkcjonowania strefy. Dostęp do obiektów użyteczności publicznej nie powinien być l imitowany ani 
ograniczany to zamach na wolność i  swobodę obywatelską.

Wymagania dotyczące pojazdów powinny być podzielone względem kategorii. Powszechnie wiadomo iż zakup pojazdów specjalistycznych wiąże się z 
wysokimi kosztami lub brakiem możliwości dostosowania w proponowanym czasie. Kategorie powinny być inne dla pojazdów: osobowych do 5 miejsc, 
powyżej 5 miejsc, cieżarowych do 3,5t, powyżej 3,5 do 7,5t, powyżej 7,5t,autobusów do 17 miesc itd.

Co z ludźmi którzy w mieście pracują a mieszkają w gminach ościennych? Na chwilę obecną mamy do czynienia z dużym deficytem pracowników w wielu dziedzinach gospodarki, po wprowadzeniu strefu problem się nasil i . Już dziś wiele dziedzin życia posiłkuje się 
zatrudnianiem obcokrajowców oni oczywiście nie będą mieli  żadnych l imitów. Myślę, że miasto umrze szybciej niż się wszystkim wydaje. 

Wprowadzenie opłat potwierdza zasadność twierdzenia że strefa nie ma nic wspólnego ze zdrowiem i ekologią, jest kolejnym sposobem na zarobek dla samego 
miasta. Każdy powinien mieć możliwość poruszania się samochodem który już posiada, bez względu na wiek czy przynależność do grup oraz status majątkowy.

############# SCT jest komunistyczną utopią, która dąży do zniszczenia ładu i  porządku.
SCT dyskryminuje osoby spoza Krakowa, mimo że bardzo często osoby te albo pracują w mieście, albo całe życie tu pracowały i  budowały dobrostan miasta Krakowa.
SCT dyskryminuje osoby ubogie, osoby wystarczająco bogate kupią sobie np. Audi SQ7, jak np. Grzegorz Stawowy, 
Aby stworzyć Strefę CZYSTEGO Transportu  należy: 
1. zl ikwidować większość progów zwalniających i  szykan, które powodują powstawanie nie tylko korków, ale przede wszystkim ograniczają widoczność i  bezpieczeństwo,
2. Przywrócić polikwidowane prawo- i  lewoskręty, które kumulują samochody przed skrzyżowaniami (np. Skrzyżowanie ul. Teligi i  ul . Mała Góra miało wygodne rozwiązanie polegające na rozdzieleniu pasów do skrętu w prawo i  lewo, po „remoncie”, zamiast stworzenia małego 
ronda, ograniczono drogę do jednego pasa. Powoduje to niepotrzebne korki, które wpływają na zwiększone spalanie paliwa.)
3. Uwzględnić wpływ pasów „zanikających” do rozwiązań drogowych już istniejących na drogach głównych lub powiązanych, (np. Skrzyżowanie ul. Wielickiej i ul. Teligi: rozwiązanie przed „remontem” sprawiało, że kierowcy ustawiali  się do skrętu w lewo na skrajnym lewym 
pasie, ponieważ pas ten nie „zanikał”, w ten sposób, na pasie drugim od lewej strony, który umożliwia skręt w lewo, jak również jazdę „na wprost” znacznie mniej pojazdów tamowało ruch wyjazdowy z Krakowa. Rozwiązanie aktualne sprawia, że pojazdy kumulują się w korku 
jeszcze w Krakowie i  zostawiają spaliny w mieście, zamiast płynnie przejechać w stronę Wieliczki i  wygenerować niższe i lości spalin.)
4. Jak najszybciej wybudować zjazd z drogi S52 w Zesławicach, aby odciążyć u. Piasta Kołodzieja. Po otwarciu maleńkiego kawałeczka obwodnicy Krakowa samochody stanęły w korkach i  sytuacja się nie zmieni  co najmniej przez najbliższe trzy lata, a obserwując sytuację być 
może znacznie dłużej. Wybudowanie zjazdu zajmie pół roku – o ile będzie chęć ze strony miasta.
5. Przywrócić połączenie drogowe ul. Ujastek Mogilski i  al. Solidarności. Po zmianach cały ruch z dzielnicy XVIII prowadzi przez ul. T. Ptaszyckiego. Korki  na wjeździe do miasta czasem zaczynają się na ul. Igołomskiej od skrzyżowania z  ul. Cementową.

Pytanie „Jeśli zapoznałeś się z nową propozycją obszaru Strefy Czystego Transportu i  uważasz, że należy ją zmodyfikować, opisz tu swoją propozycję granic Strefy.” jest absolutnie tendencyjne. Strefa co do zasady jest zła i nigdy nie powinna powstać w żadnej postaci. 

Tak samo ograniczanie dostępności do jakichkolwiek miejsc jest ograniczaniem praw obywatelskich i  dyskryminacją. Żaden urzędnik nie ma prawa wiedzieć dokąd ktoś zmierza. To jest prywatna sprawa obywatela. Bez względu na to czy ktoś jedzie do lekarza, rodziny, na 
cmentarz, do kościoła, czy na „masaż”. Jak sobie wyobrażacie osobę z niepełnosprawnością ruchową, która wchodzi do tramwaju, w którym już jedzie matka z dzieckiem w  wózku? Przecież kierujący pojazdem MA OBOWIĄZEK ODMÓWIĆ transportu takiej osobie, jeżeli  nie ma 
już dla niej bezpiecznego miejsca. A może taka osoba ma jeździć rikszą napędzaną siłą miejskich urzędników? Polska nie jest ciepłym krajem o łagodnym klimacie, 10 miesięcy deszcz, śnieg, mgła. Dyskusja o wprowadzeniu SCT przesuwa granice absurdu na wyższy poziom 
abstrakcji .

Standardy emisji  nie są wyznacznikiem „czystości” danego pojazdu, małe Renault z si lnikiem 900 cm sześciennych spalało 3,5 l itra paliwa na 100 km. Dla porównania spalanie w Audi z si lnikiem 6.0 TDI V12 500KM 368kW  wyniesie 17,7 l itrów na 100 km. 
(https://www.autocentrum.pl/spalanie/audi/q7/i/) Przy czym w korkach spali pewnie 23 l itry diesla.

Jakiekolwiek wyłączenia czasowe, które dotyczyć będą określonej grupy, bez względu na to, czy będzie chodziło o osoby starsze, z niepełnosprawnościami, czy dotyczyć będzie smoka wawelskiego, będą jawną dyskryminacją o pogwałceniem konstytucji  RP. Kolejna kwestia 
dotyczy osób, które  mieszkają oficjalnie w Krakowie, ale  nie są zameldowane w mieście. Ta

SCT jest komunistyczną utopią, która dąży do zniszczenia ładu i  porządku.
SCT dyskryminuje osoby spoza Krakowa, mimo że bardzo często osoby te albo pracują w mieście, albo całe życie tu pracowały i  budowały dobrostan 
miasta Krakowa.
SCT dyskryminuje osoby ubogie, osoby wystarczająco bogate kupią sobie np. Audi SQ7, jak np. Grzegorz Stawowy, 
Aby stworzyć Strefę CZYSTEGO Transportu  należy: 
1. zl ikwidować większość progów zwalniających i  szykan, które powodują powstawanie nie tylko korków, ale przede wszystkim ograniczają widoczność i  
bezpieczeństwo,
2. Przywrócić polikwidowane prawo- i  lewoskręty, które kumulują samochody przed skrzyżowaniami (np. Skrzyżowanie ul. Teligi i  ul . Mała Góra miało 
wygodne rozwiązanie polegające na rozdzieleniu pasów do skrętu w prawo i  lewo, po „remoncie”, zamiast stworzenia małego ronda, ograniczono drogę do 
jednego pasa. Powoduje to niepotrzebne korki, które wpływają na zwiększone spalanie paliwa.)
3. Uwzględnić wpływ pasów „zanikających” do rozwiązań drogowych już istniejących na drogach głównych lub powiązanych, (np. Skrzyżowanie ul. 
Wielickiej i  ul. Teligi: rozwiązanie przed „remontem” sprawiało, że kierowcy ustawiali  się do skrętu w lewo na skrajnym lewym pasie, ponieważ pas ten nie 
„zanikał”, w ten sposób, na pasie drugim od lewej strony, który umożliwia skręt w lewo, jak również jazdę „na wprost” znacznie mniej pojazdów tamowało 
ruch wyjazdowy z Krakowa. Rozwiązanie aktualne sprawia, że pojazdy kumulują się w korku jeszcze w Krakowie i  zostawiają spaliny w mieście, zamiast 
płynnie przejechać w stronę Wieliczki i  wygenerować niższe i lości spalin.)
4. Jak najszybciej wybudować zjazd z drogi S52 w Zesławicach, aby odciążyć u. Piasta Kołodzieja. Po otwarciu maleńkiego kawałeczka obwodnicy Krakowa 
samochody stanęły w korkach i  sytuacja się nie zmieni co najmniej przez najbliższe trzy lata, a obserwując sytuację być może znacznie dłużej. 
Wybudowanie zjazdu zajmie pół roku – o i le będzie chęć ze strony miasta.
5. Przywrócić połączenie drogowe ul. Ujastek Mogilski i  al. Solidarności. Po zmianach cały ruch z dzielnicy XVIII prowadzi przez ul. T. Ptaszyckiego. Korki  
na wjeździe do miasta czasem zaczynają się na ul. Igołomskiej od skrzyżowania z  ul. Cementową.

Pytanie „Jeśli zapoznałeś się z nową propozycją obszaru Strefy Czystego Transportu i  uważasz, że należy ją zmodyfikować, opisz tu swoją propozycję granic 
Strefy.” jest absolutnie tendencyjne. Strefa co do zasady jest zła i  nigdy nie powinna powstać w żadnej postaci. 

Tak samo ograniczanie dostępności do jakichkolwiek miejsc jest ograniczaniem praw obywatelskich i  dyskryminacją. Żaden urzędnik nie ma prawa 
wiedzieć dokąd ktoś zmierza. To jest prywatna sprawa obywatela. Bez względu na to czy ktoś jedzie do lekarza, rodziny, na cmentarz, do kościoła, czy na 
„masaż”. Jak sobie wyobrażacie osobę z niepełnosprawnością ruchową, która wchodzi do tramwaju, w którym już jedzie matka z dzieckiem w  wózku? 
Przecież kierujący pojazdem MA OBOWIĄZEK ODMÓWIĆ transportu takiej osobie, jeżeli nie ma już dla niej bezpiecznego miejsca. A może taka osoba ma 

SCT jest komunistyczną utopią, która dąży do zniszczenia ładu i  porządku.
SCT dyskryminuje osoby spoza Krakowa, mimo że bardzo często osoby te albo pracują w mieście, albo całe życie tu pracowały i  budowały dobrostan 
miasta Krakowa.
SCT dyskryminuje osoby ubogie, osoby wystarczająco bogate kupią sobie np. Audi SQ7, jak np. Grzegorz Stawowy, 
Aby stworzyć Strefę CZYSTEGO Transportu  należy: 
1. zl ikwidować większość progów zwalniających i  szykan, które powodują powstawanie nie tylko korków, ale przede wszystkim ograniczają widoczność i  
bezpieczeństwo,
2. Przywrócić polikwidowane prawo- i  lewoskręty, które kumulują samochody przed skrzyżowaniami (np. Skrzyżowanie ul. Teligi i  ul . Mała Góra miało 
wygodne rozwiązanie polegające na rozdzieleniu pasów do skrętu w prawo i  lewo, po „remoncie”, zamiast stworzenia małego ronda, ograniczono drogę 
do jednego pasa. Powoduje to niepotrzebne korki, które wpływają na zwiększone spalanie paliwa.)
3. Uwzględnić wpływ pasów „zanikających” do rozwiązań drogowych już istniejących na drogach głównych lub powiązanych, (np. Skrzyżowanie ul. 
Wielickiej i  ul. Teligi: rozwiązanie przed „remontem” sprawiało, że kierowcy ustawiali  się do skrętu w lewo na skrajnym lewym pasie, ponieważ pas ten 
nie „zanikał”, w ten sposób, na pasie drugim od lewej strony, który umożliwia skręt w lewo, jak również jazdę „na wprost” znacznie mniej pojazdów 
tamowało ruch wyjazdowy z Krakowa. Rozwiązanie aktualne sprawia, że pojazdy kumulują się w korku jeszcze w Krakowie i  zostawiają spaliny w 
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4. Jak najszybciej wybudować zjazd z drogi S52 w Zesławicach, aby odciążyć u. Piasta Kołodzieja. Po otwarciu maleńkiego kawałeczka obwodnicy 
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5. Przywrócić połączenie drogowe ul. Ujastek Mogilski i  al. Solidarności. Po zmianach cały ruch z dzielnicy XVIII prowadzi przez ul. T. Ptaszyckiego. Korki  
na wjeździe do miasta czasem zaczynają się na ul. Igołomskiej od skrzyżowania z  ul. Cementową.
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############# w Krakowie jest jeszcze wiele innych szpitali  osrodków dla seniorów. Co z nimi. Czy również będzie do nich dojazd? Nawiązując do standartu emisji  zanieczyszczeń uwazam, że nalezy wyeliminować pojazdy nie spełniajace w/w. Natomiast wymagania te nie powinny 
dotyczyć pojazdów mieszkańców płacących podatki w Krakowie. Należałoby pozostawic bezterminowo pojazdy zakupione przed wejsciem uchwały SCT 
do ich smierci technicznej, zwiekszając nacisk na badanie techniczne tych pojazdów bo obecnie są one fikcją.  Mało która SKP sprawdza jakość spalin. 
Dzięki zaostrzeniu badań bardzo szybko pojazdy nie spełniajace wymogów beda eliminowane. Należy kazde badanie techniczne pojazdu nie spełniajace 
wymogów wysyłac do bazy SCT, równiez z SKP badajacych samochody z rejestracją krakowską w całej Polsce, co wydatnie przyczyni się do szybkiego ich 
zastapienia nowymi pojazdami. Chodzi mi tu głównie o pojazdy osób niezamożnych i  dużej grupy emerytów, których nie stac na nowe pojazdy a których 
pojazdy spełniaja założne normy obowiazujace do 30.06.2030 roku równiez po tym terminie.. No chyba , że chodzi uchwałodawcy o wyeliminowanie 
osób biedniejszy wtedy ta uchwała ma sens

Patrz punkt poprzedni ze szczególnym naciskiem na emerytów ok. Do Krakowa codziennie przyjeżdżają tysiące aut z gmin osciennych. Trzeba to jakos zatrzymać poniewaz Kraków nie jest z gumy. Emeryci powinni miec możliwość użytkowania pojazdów zakupionych przed 1.07.2025 do ich śmierci technicznej.  Wiekszość z nas albo nie dozyje albo 
bedzie musiała się pozbyć pojazdu z przyczyn zdrowotnych.  Ta garstka, która zostanie nie będzie Wam tak strasznie zanieczyszczała powietrza. No chyba 
że miasto dopłaci emerytom do zakupu nowego niskoemisyjnego pojazdu.  Nic tez nie ma w uchwale o pojazdach zasilanych LPG a czemu? Nie to lobby?

############# Wyłączenie z granic SCT obszarów nowej huty. Jest w tym rejonie dużo firm produkcyjnych. Powinny być objęte wszystkie szpitale w Krakowie . Samochody - rok produkcji minimum 2014 lub zgodność z normą emisji  Euro 6 ,powinny mieć możliwość wjazdu do SCT do 2035 To rozwiązanie jest zły. Np. pracujący ludzie e SCT winni mieć darmową możliwość wjazdu i  wyjazdu do miejsc pracy.
############# Mniejsza strefa w 2 obwodnicy Zła propozycja gdzie reszta obywateli  Euro4 by wystarczyło Gdzie reszta obywateli poza granicami miasta łamanie konstytucji  Łamiecie konstytucji  la Łamiecie konstytucji  obywateli  z możliwością podróży i przemieszczania się 
############# Dojazd do Park and Ride jest dobrym pomyslem. Nie zgadzam sie ze zmiana w zakresie maksymalnych rocznikow pojazdow z silnikiem diesla. Od dwoch lat byla mowa o rocznika 2010 lub mlodszych. 

Wiele osob dostosowalo juz swoje pojazdy do tych wymagan. Nalezy skupic sie na najstarszych pojazdach i  pozostac przy wstepnie proponowanych 
ustaleniach (rocznik 2010 dla diesli).

zgadzam sie brak odpowiedzi nie zgadzam sie z wykluczeniem pojazdow zabytkowch poniewaz zasady przyznawania tego uprawnienia sa zbyt lagodne i  czesto obchodzone

############# Obszar starego miasta - tam i tak już w zasadzie nie ma mieszkańców, będziemy więc chronić zabytki. Jeśli  strefa miałaby obejmować większy obszar (tj. proponowany), to na KAŻDYM wjeździe powinien się znaleźć DUŻY parking P+R (te zbudowane przy 
okazji  tramwaju na Górkę Narodową (i  ich obecne funkcjonowanie), to porażka). Jak inaczej umożliwić dojazd do miasta mieszkańcom okolicznych gmin?

Przy poprzedniej propozycji  strefy kupi łem używane auto z si lnikiem diesla z 2013 r. będącym przekonanym, że to na długie lata zapewni mi możliwość 
korzystania z niego - dlatego uważam, że obecne zaostrzenie jest oszustwem. Dodatkowo, uważam że kryterium powinny być badania na SKP a nie czysto 
teoretyczna norma.

Mieszkańcy powinni  być zwolnieni do "śmierci technicznej" posiadanych samochodów. Co to ma wspólnego z celem wprowadzenia strefy? To jak "kupno odpustów" itp...

############# Powinna być zmodyfikowana tylko do pierwszej obwodnicy Krakowa jeśli normy z uchwały zostaną utrzymane. Należy rozszerzyć o dojazd do parkingów P&R. Normy są zbyt restrykcyjne. Minimalne normy powinny zostać podwyższone odpowiednio do EURO 5 dla Diesli  plus rok produkcji  2010 (15 letnie 
pojazdy).

Oraz osób sprawujących opiekę np. nad rodzicami zamieszkującymi w Krk (możliwy dojazd do seniorów). pozytywnie Osoby których rodzice zamieszkują na terenie Krakowa i  rodzice Ci są w wieku powyżej 70 lat lub mają orzeczenie o stopniu niepełnosprawności - co 
powoduje że wymagają okresowego wsparcia i/lub opieki. 

############# Tak, należy odstąpić od tworzenia strefy czystego transportu Zbyt mała i lośc miejsc park and ride nap od północnej strony Krakowa Mieszkańcy Krakowa płacący podatki na terenie Krakowa powinni być całkowicie zwolnieni z wymagań strefy, ludzie nie użytkują starszych samochodów z wyboru a z konieczności z czasem i tak wszyscy wymienią samochody na nowsze. Kluczowa jest techniczna sprawność 
samochodu. 

Pojazdy zabytkowe powinny mieć możliwość poruszania się po SCT bez ograniczeń czasowych.

############# Należy całkowicie zrezygnować z  wprowadzenia Strefy Czystego Transportu lub wprowadzić ją w ścisłym centrum miasta - promień do 2 km od rynku głównego Wszystkie szpitale i  park&ride powinny być obięte tym wyjatkiem Należy całkowicie zrezygnować z  wprowadzenia Strefy Czystego Transportu lub wprowadzić ją w ścisłym centrum miasta - promień do 2 km od rynku 
głównego

5 lat to zdecydowanie za mało aby dostosować się do tych zmian - powinno być minimum 7 lat

############# Centrum Krakowa, wewnątrz I (pierwszej) obwodnicy Ten obszar nie jest dobrą propozycją. Wszystkie główne drogi Krakowa (krajowe, wojewódzkie) powinny być z tego wyłączone. Największa emisja jest w 
miejscach gdzie jest duże natężenie samochodów, nowe osiedla, skrzyżowania do wjazdów na osiedla, a nie miejsca gdzie pojazdy płynnie przejeżdżają 
przez miasto.

EURO 4 jako minimalna dopuszczalna oraz egzekwowanie spełniania tych norm podczas przeglądów samochodów. Aktualnie niewielki  odsetek 
diagnostów sprawdza zanieczyszczenia jakie emitują pojazdy podczas przeglądów.

Całościowa analiza wszystkich świateł drogowych w mieście i  ponowne zaplanowanie cykli  zmiany świateł aby zmniejszyć niepotrzebne postoje w 
newralgicznych miejscach. Re-analiza po każdym pełnym kwartale. Podobnie jak rozkłady PKP. 

Rekomenduję 10 lat okresu wyłączenia. Zero innych jakichkolwiek wyłączeń typu: wiek właściciela nieruchomości, pojazdu, obszar zamieszkiwania. To rozwiązanie jest negatywne i  pokazuje tylko i  wyłącznie chęć zysku i  całkowitą niekonsekwencję w walce ze smogiem. Opłaty za wjazd nie zmniejszą tylko 
ZWIĘKSZĄ i lości emitowanych zanieczyszczeń, a SCT w założeniu ma takie zanieczyszczenia eliminować. Jest to sprzeczne z założeniami programu.

Tylko i  wyłącznie mieszkańcy oraz pojazdy tylko i  wyłącznie takie, które mogą być pojazdami uprzywilejowanymi czyli  takie, które są wyposażone w 
niebieskie (i  czerwone) światła błyskowe oraz sygnał dzwiękowy o zmiennym tonie.

############# Strefa powinna obejmować wewnętrzny teren opisany poprzez Planty Krakowskie Nie powinno być SCT w Krakowie w tak szerokich granicach. Standardy emisji  są niesprawiedliwe. Nowy SUV może mieć ero 6 a palić znacznie więcej niż starszy mały samochód. Myślę, że nie powinno być takich stref - To jest inne rozwiązanie. Myślę, że nie ma to nic wspólnego z ochroną klimatu - KOLEJNE PODATKI DLA BIEDNYCH LUDZI. Myślę, że nie powinno być takich stref!
############# Granica strefy powinna być mnejsza i  nie obowiązywać poza tzw II obwodnicą. Dlaczego promowany jest tylko szpital Jakubowskiego chociaz w Krakowie jest duż szpitali  równiez w centrum miasta jak chociazby szpital Dietla na ul. 

Skarbowej
Koniecznośc corocznego zgłaszania przez mieszkańców krakowa pojazdów do rejestru strefy uwazam za niezbyt fortunną. Po co to robić skoro już raz 
został zgłoszony. Powinno sie zgłaszać pojazd właśnie nabyty

Wielu mieszkańców w tym emeryci zostana pozbawieni posiadania pojazdu w obrebie krakowa.  nie wiem czy dobrze rozumiem ale po tych 5 latach muszze zmienić pojazd? Jezeli  tak to powinniśmy dostac stosowne dofinansowanie do zakupu pojazdu spełniajacego wymogi. jest ok jeżeli  chodzi o pojazdy osób spoza krakowa. Należy jednak zastanowić się co będzie jeżeli np gminy ościenne wprowadzą adekwatne strefy? wówczas 
będziemy wszyscy, których nie stac na wymiane pojazdów, a jest nas wielu, zmuszeni  do rezygnacji  z wasnych pojazdów.

Grupą , która powinna byc wyłączona ze SCT powinni  być emeryci których nie stac będzie na wymianę swoich pojazdów na nowe.  Pozostawienie tej 
grupie przywilejów nie wpłynie negatywnie na czystośc powietrza a i  ich naturalna eliminacja z powodów np. zdrowotnych będzie postepowała i  co roku 
grupa ta będzie maleć.  Emeryt w wieku lat 65-70  i  więcej , ma bardzo nikłe możliwości zdobycia finansowania nowego samochodu. 

############# Strefa powinna być jednakowa dla wszystkich miast w Polsce od określonej wielkości powiedzymy od 100.000 mieszkańców. Popieram jednostkowy dojaz do tych miejsc winien zezwalać na wjazd. Norma emisji  spalin euro 6DT jest dość wysoka do spełnienia potrzeba na nią z 10 lat można do niej dojść nie rejestrując od teraz w krk aut nie 
spełniających wymogu a Krakowian czyli  zameldowanych zwolnić na 10lat z wymogu, resztę wjeżdżających zwolnić na rok-dwa. Pojazdy zabytkowe 
zwolnić całkowicie z wymogów stc.

Mieszkańców zameldowanych zwolnić na 10lat. To poprawi wpływy z podatków ściaganych od osób przyjezdnych unikających rozliczania się tutaj. W tym czasie nie rejestrowac już w krk nowych aut nie spełniających wymogów stc. Pieniądze nie powinny tu stanowić wyłączenia. Zakazać i tyle dać okres przejściowy. Zabytki zwonić całkowicie ale Konserwatora uczulić na wydawanie 
nowych wpisów dla pseudo zabytków.

Osoby zameldowane i  płacące podatki w Krakowie powinny być zwolnione z wymogów stc ale natychmiastowo powinno się w Krakowie zakazać 
rejestracji nowych pojazdów nie spełniających stc poza oczywiście zabytkami. Zabytki zwolnić całkowicie ale Konserwatora uczulić na wydawanie 
nowych wpisów dla pseudo zabytków typu maluch czy seicento, cinqecento, vwt4, tico a nawet już passaty b5.

############# Strefa jest za duża, a kryteria odnośnie norm euro zbyt restrykcyjne, Zrodzi to wiele problemów, szczególnie dla osób dojeżdżających do pracy spoza Krakowa, co spróbuję wyjaśnić na przykładzie swojego miejsca pracy, tj. Zajezdni MPK przy ul. Biskupińskiej. U nas wiele osób 
dojeżdża z okol icznych miejscowości, czasem nawet tak dalekich jak np. Niepołomice, Bochnia, Miechów czy Dobczyce. Ci ludzie nie mają innej możliwości dojazdu niż swoim samochodem, gdyż praca w MPK jest pracą zmianową, niejednokrotnie jedzie się do lub z pracy nocą. 
Wiele z tych osób jeździ autami z si lnikiem diesla, gdyż to są właśnie si lniki projektowane z myślą o kierowcach pokonujących długie dystanse i  ich auta nie będą uprawnione do wjazdu do SCT.
Czy naprawdę władze Krakowa chcą tym ludziom, wykonującym na rzecz mieszkańców miasta ciężką pracę, powiedzieć teraz "Jeśli  nadal chcecie dojeżdżać do pracy, to proszę ponieść wydatek związany z wymianą samochodu albo proszę płacić 500 zł miesięcznie (a potem po 
trzech latach i  tak zostać zmuszonym do wymiany auta, bo okres wyłączenia tylko tyle wynosi)"? Przecież to jest skandaliczne potraktowanie tych ludzi i  w efekcie może zmusić ich do zmiany miejsca pracy.
To tylko przykład naszej zajezdni, przypuszczam, że na pozostałych czterech zajezdniach autobusowych i  tramwajowych sytuacja będzie wyglądać podobnie. A jeżeli  wziąć pod uwagę również inne zakłady pracy, to ludzi którym zostanie stworzony podobny problem będzie 
bardzo dużo.
Dlatego uważam, że akceptowalny obszar SCT to strefa wyznaczona przez II obwodnicę.

############# Zaproponowane kwoty są zbyt niskie i  skończy się na tym, że nadal do Krakowa będą wjeżdżały stare samochody, które emitują bardzo dużo gazów 
cieplarnianych, tylko po prostu będą za to płacić. Chyba nie chodzi nam o wzbogacanie się tylko o ochronę środowiska w Krakowie? Uważam, że w ogóle nie 
powinno być możliwości wjazdu starych samochodów do miasta, ewentualne wyłączenia powinny objąć tylko samochody zabytkowe i  specjalne.

Pojazdy zabytkowe (w szczególności) powinny być wyłączone z zakazu na stałe.

############# w ogóle nie powinno być takiej strefy brak granic projekt do odrzucenia projekt do odrzucenia
############# Dlaczego od strony Zabierzowa nie robicie żadnych parkingów!?!? Myślicie, że jak ludzie przesiada się na pociąg to będą mieli  gdzie zaparkować?? Najpierw zróbcie parkingi a później strefę!!!!! Gdzie mam zostawić samochód? Na drodze zostawię. Gdzie jest więcej parkingów? Kraków dla bogaczy!!!!!!!!! Powiat krakowski powinien mieć takie same prawa jak mieszkańcy Krakowa. Powinniśmy mieć więcej czasu na wymianę samochodu!!!!! Nie dam wam nawet złotówki! Powiat krakowski powinien mieć więcej czasu na wymianę samochodu!!!!!!!!!!
############# Planowana strefa jest stanowczo za duża. Akceptowalny dla mnie obszar to rejon II obwodnicy, gdzie jest dobra siatka połączeń komunikacji  miejskiej i  nawet jeśl i  ktoś nie będzie miał możliwości dojazdu samochodem, to nie powinien z tego powodu być bardzo poszkodowany. Uważam, że nie należy tak bardzo przywiązywać się do norm euro. Zamiast tego przyjąłbym pojemność silnika, np. nie mogłyby wjeżdżać auta o poj. 

powyżej 3 L (oczywiście z wyjątkiem ciężarówek i  autobusów, obecnie mam na myśli  auta osobowe). Nie uwierzę, że mały, nawet stary samochód miejski 
o pojemność 900 cm3 jak np. fiat cinquecento czy daewoo tico jest większym emitentem, niż SUV z dużym silnikiem, nawet jeżeli  jest to auto nowe.

Mieszkańcy, którzy na dzień wejścia SCT w życie, mają samochody nie spełniające norm powinni być wyłączeni spod obostrzeń. Dopiero gdyby chcieli kupić inne auto, to wtedy kryteria powinny zacząć ich obowiązywać. Zasada praw nabytych. Nie zgadzam się aby SCT miało być kolejnym para-podatkiem. Jeżeli  strefa miałaby obowiązywać w obrębie, jaki zaproponowałem, to nie powinno być 
możliwości wjazdu za opłatą. Jednak gdyby miała wejść w życie na obszarze, jaki jest proponowany, to wtedy wjazd za opłatą będzie potrzebny.

############# Uważam że strefy być nie powinno. Absurd, jadąc od strony Warszawy do Prokocimia przejeżdżam przez całe miasto, strefa jest bezsensowna. Skoro auto przechodzi badania diagnostyczne z wynikiem pozytywnym, nie widzę powodu żeby zakazywać mu jeździć gdziekolwiek po publ icznych 
drogach. 

SCT nie powinna być wprowadzona w Krakowie. To wyłudzenie i  nadużycie. Rozwiązanie pokazuje jedynie to że nie priorytetem jest poprawa jakości powietrza tylko dalsze wyciąganie pieniędzy od ludzi. Uważam że SCT to pomysł niedemokratyczny i  powodujący segregację ludzi. Uważam że pomysłodawcy, urzędnicy, Prezydent (były i  obecny) i  jego świta 
powinna zostać ukarani finansowo za straty które miasto poniosło do tej pory z okazji  SCT. Dodatkowo urzędnicy jadąc do pracy powinni mieć nakaz 
poruszania się komunikacja miejską którą sami organizują.

Lata pandemii COVID pokazały że ruch samochodowy nie ma dużego wpływu na jakość powietrza.
Istnieją samochody starsze o mniejszej emisyjności od najnowszych aut które będą miały możliwość wjazdy do SCT.

Cała ta akcja to absurd, hańba i  zdrada. 
Przed wyborami zawsze chcecie służyć ludziom, po wyborach chcecie rządzić ludźmi. 

############# Za duża ta strefa, co nam da zakaz wjazdu auta na przedmiescia jak tam większy syf leci z kominów niż jakiejkolwiek rury wydechowej? Myślę że jak zabronicie ludziom jeździć po mieście autem to absolutnym minimum by było umożliwić im dojazd do autobusu. Strasznie duże są wymagania dla Diesla, a jak się je porównuje z benzyna to się robi  jeszcze dziwniejsze. Obniżmy wymagania dla diesla. A co za 5 lat? Wymieńcie mieszkańcom samochody i  pozbądźcie się tych wyjatkow bo dziurawe to jak sito. Taki wyjątek byłby dobry dla ludzi spoza krakowa którzy są w Krakowie zatrudnieni na umowie o pracę a nie dla mieszkańców którzy muszą kupic nowe auto tylko dlatego 
że mieszkają gdzie mieszkają.

Kompletnie tego nie rozumiem, jeżeli  strefa ma pi lnować czystości powietrza to nie powinna mieć takich dziur. Cała l ista do skasowania, albo strefa do skasowania.

############# zlikwidować w całości wszystkie miejsca w Krakowie muszą być dostępne likwidacja STC w całości jako dyskryminacja  osób mniej majętnych zlikwidować dyskryminacyjne STC negatywnie zlikwidować w całości dyskryminację STC
############# Granica strefy czystego transportu nie powinna przekraczać ścisłego centrum miasta ! Uważam że miejsc do których ludzie muszą dojechać jest mnóstwo między innymi szpitale, przychodnie i  wiele innych instytucji do których ludzie starsi  i  

schorowani muszą dojechać a nie stać ich na nowy samochód !
Uważam że wszystkie samochody sprawne które nie „kopcą” mogą być używane a wielu ludzi nie stać na nowe samochody ze względu na ich ceny ! Uważam że w 5 lat nie jesteśmy w stanie zmienić samochodu na nowe ze względu 

na wysokie koszty życia w mieście oraz drogie kredyty mieszkaniowe i  dla tego powinien zostać wydłużony okres do lat 15
Uważam ze nie jest to rozwiązanie dobre gdyż utrzymanie samochodu i  jego koszty są bardzo wysokie i  dodatkowe koszty mogą spowodować że ludzi nie będzie 
stać aby podróżować samochodem po mieście.

Wszyscy ludzie mają te same prawa i  mogą korzystać z samochodów wiec nie robił bym wyjątków dla tzw. „Lepszych i  bogatszych” !

############# Jestem przeciw wprowadzaniu SCT do Krakowa Co najmniej 10 lat zamiast pięciu dla mieszkańców Krakowa. Czyli  już można zanieczyszczać powietrze, jeśl i  się zapłaci ?  W taki razie chodzi wam tylko o KASĘ.
############# Jestem zdecydowanie przeciwny wprowadzeniu strefy czystego transportu, uważam takie rozwiązanie za ograniczanie wolności obywatelskich, oraz narzucanie woli  urzędników obywatelom. Wszystkie ogólnie dostępne miejsca na terenie Krakowa powinny powinny być dostępne dla każdego, bez względu na to jakim autem się porusza, dopóki 

to auto spełnia wymogi przepisów RP dotyczące dopuszczenia pojazdów do ruchu. 
Patrz pkt 2 - dopóki pojazd spełnia wymogi dopuszczające go do ruchu drogowego na ternie RP - powinien być również dopuszczony do poruszania się po 
ulicach Krakowa.  

Patrz pkt 2 - dopóki pojazd spełnia wymogi dopuszczające go do ruchu drogowego na ternie RP - powinien być również dopuszczony do poruszania się po ulicach Krakowa.  Oceniam takie rozwiązanie jako próbę zwiększenia wpływów do kasy miejskiej, nie ma ono nic wspólnego z troską o czyste powietrze w Krakowie. Jestem 
przeciwny wprowadzeniu Strefy Czystego Transportu w Krakowie. 

Uważam że mieszkańcy Krakowa powinni mieć prawo do decydowania o tym jakim samochodem będą się poruszać, i  jeżeli takie auto spełnia wymogi 
techniczne odpowiednich przepisów obowiązujących na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej (uzyskuje pozytywny wynik badania technicznego na OSKP) 
nie powinno zostać wykluczone z prawa do poruszania się po ulicach Krakowa tak długo, jak długo jest utrzymywane w odpowiednim stanie technicznym. 

############# westerplatte, dominikanska , plac wszystkich świetych,straszewskiego , basztowa , jako obwodnica głownego centrum , i  strefa obejmowalaby do a nie łacznie z tymi ulicami w żadnym innym mieście w eurpie , nie ma zakazu dla calego obaszaru miejskiego , urzędników powinno wysłać się na babińskiego - a jak chcą mieć 
czysty kraków , to może pierwsi pozbędą się aut i  przesiąda na rowery lub pieszo, po prostu niech dadza przykład dla społeczeństwa

euro 3 dla bezyny i  diesel mieszkańiec krakowa ma prawo wjechać każdym autem takie coś nie ma nic wspólnego z ekologia , tzn co po wniesieniu opłaty , auto zmienia się nagle w ekologiczne , to jakas paranoja kolejny debil izm, niech kupia krakowianom nowe auta , to będzie ok

############# Powinniśmy zacząć od mniejszej strefy, np dookoła starego miasta. Zbyt rygorystyczne jak na początek Mieszkańcy mają wyłączenie na 5 lat. 
Ja pracuję w Krakowie ale dojeżdżam z poza i  nie będę mógł dojechać do pracy. Zostaje na mnie wymuszenie zmiany auta w ciągu  6 miesięcy A przecież dzięki mojej pracy, firma w Krakowie zarabia przez co płaci podatek do miasta Kraków. 

By dalej pracować w Krakowie będę musiał wymusić na pracodawcy podwyżkę 500zl na abonament wjazdu do miasta. Jak w firmie będzie ki lka takich osób to 
kilka podwyżek będzie musiał pracodawca uwzględnić a więc ? 
Przeniesie się to na podwyżce cen dla konsumenta końcowego danej firmy, sztucznie podniesiemy ceny wszystkiego w Krakowie. 

############# Miasteczko Studenckie AGH Klasa zbyt wysoka Jest ono problematyczne, pobieranie opłaty na wjazd do miasta jest zbyt radykalnym podejściem. Ten pomysł cofa nas do średniowiecza, gdzie też płaciło się 
za wstęp do miasta.

Studenci też powinni  mieć bezpłatny wjazd niezależnie od klasy pojazdu.

############# Wyznaczcie okręg o średnicy 1cm Koncepcja tej strefy jest nieporozumieniem. Proponuję aby do strefy nie mogły wjeżdżać tylko auta polityków i radnych którzy popierają utworzenie strefy Oczywiście, wyłączenie powinno być dożywotnie i  to nie tylko dla mieszkańców a dla każdego obywatela Bardzo dobry pomysł, zróbmy np 1gr na 100 lat i  będzie po kłopocie Proponuję aby do strefy nie mogły wjeżdżać tylko auta polityków i radnych którzy popierają utworzenie strefy
############# maksymalnie do 3 obwodnicy Krakowa to nie jest dobra propozycja. benzyna euro 4 i  diesel euro 5

Między Euro 5 a euro 6 dla Diesla jest bardzo mała różnica w NOx.
Powinno zostać zmienione i  wprowadzone także dla mieszkańców powiatu krakowskiego wielckiego graniczących bezpośrednio z Krakowem ze względu na to iż bardzo dużo ludzi dojeżdża do pracy do Krakowa z tych rejonów. To rozwiązanie jest za drogie.

############# Ulice jedynie przylegające bez pośrednio do starego runku dojazd do Wszystkich urzędów i budynki instytucji  publicznej , ze względu na to ze osoby starcze  które nie dadzą rady korzystać z mpk , a musze do nich 
dojechać a nie stać ich na wymianę auta 

wymagania są zbyt wygórowane dla aut diesla maksymalnie euro 3 i  benzynowych euro 2 nie powinno być okresu przejściowego auta mieszkańców Krakowa powinny móc dojechać w każde miejsce w mieście bez ograniczeń , podobno Kraków jest dla mieszkańców wyłudzenie pieniędzy miasto skoro chce wymagać od mieszkańców zmiany samochodów powinno partycypować w kosztach zakupu samochodu spełanijące powyższe wymogi 
,jak to było na przykładzie pieców 

############# Należy całkowicie zl ikwidować pomysł Strefy Czystego Transportu, jest to szkodliwe i  godzące w prawa do poruszania się po drogach publicznych mieszkańców i przyjezdnych Całe miasto powinno być dostępne, to absurd szukać miejsc, do których będzie można dojechać spoza Krakowa każdym autem Jeśli  auto jest zarejestrowane, przeszło przegląd techniczny, posiada ubezpieczenie OC, to powinno móc legalnie poruszać się po całym Krakowie Brak okresu wyłączenia Skok na pieniądze Wszyscy powinni  móc wjeżdżać na normalnych zasadach do Krakowa
############# Uważam, że regulacje SCT powinny iść w parze z intensywnym rozwojem, usprawnieniem infrastruktury, modernizacji  i  rozszerzeniem sieci komunikacji  publicznego transportu dla mieszkańców i rzeszy turystów w Krakowie. Dopuszczenia aut niespełniających norm poruszania 

się w SCT powinny być obwarowane uiszczaniem opłat o wysokości (za godzinę) conajmniej przewyższającej koszt biletu na komunikację miejską. Dochody z tytułu obwarowań związanych z SCT powinny być 1:1 przeznaczane na rozwój komunikacji  publicznej 
Dopuszczalne rozwiązanie - pod warunkiem nałożenia kilkuletniego okresu do kiedy takie ulgowe rozwiązanie ma obowiązywać

############# Należy nie wprowadzać SCT! Należy nie wprowadzać SCT! Należy nie wprowadzać SCT! Należy nie wprowadzać SCT! Należy  nie wprowadzać SCT!
############# Stare Miasto Kraków, ścisłe Centrum Wymagania są zbyt wysokie Czas powinien zostać wydłużony.

Wymiana samochodów powinna odbywać się w sposób samoczynny.
Nie powinno być żadnych opłat.
Opłaty emisyjne już są pobierane przy rejestracji  pojazdów

Wszyscy powinni  być traktowani jednakowo

############# Stare Miasto Kraków, obręb plant i  rynek. samochody osobowe z si lnikiem benzynowym od 2000 roku, a samochody napędzane si lnikiem diesla od 2005 roku, podstawową sprawa jest fakt ze 
samochody w ostatnich latach stały się bardzo drogie. 

############# Strefa czystego transportu w Krakowie powinna zamykać się w drugiej obwodnicy. Wyłączenie powinno być przedłużone przynajmniej na 8 lat oraz powinno dotyczyć mieszkańców gmin ościennych. Często są to dostawcy towarów oraz usług dla mieszkańców Krakowa a także te gminy zamieszkują osoby pracujące na stałe w Krakowie. Zakładając że SCT zamyka się w obrębie drugiej obwodnicy jest to rozwiązanie do przyjęcia. 
############# Granice są ok Ilość miejsc jest wystarczająca Wymagań dotyczących roku produkcji  lub standardu emisji  Euro są ok. Ten okres jest za długi, proponuję 2 lata. Opłaty są zbyt niskie, proponuję 100 zł/dzień. l ista za długa:

Organizacji non-profit oraz pojazdów zarejestrowanych na kościelne osoby prawne (parafia, kuria itp.) - zbędne
campery - zbędne

############# Od zachodniej strony brakuje bardzo rozwiązania park&ride. W tej sytuacji  najbliższy tramwaj jest na Salwator że lub Kapelance. Trzeba by tam dać opcje ludziom dojezdzajacym szansę na skorzystanie z parkingu/transportu miejskiego. Od strony nie posiadającej park and ride powinna być szansą na dojazd do najbliższego tramwaju. Wydaje się że gdybyśmy zmuszali ludzi do objeżdżania 
całego miasta by dojechać do park and ride to nie będzie to ekologiczniejsze. Dojazd do park and ride np na czerwonych Maków to konieczność.

Zaproponowane rozwiązania są zbyt rygorystyczne. Z badań publikowanych wcześniej wynikało np. Że auta diesel z euro4 pomimo dużego udziału w 
rucho mają mały udział w emisji  spalin. Dlaczego więc nie będą one dopuszczane do ruchu w Krakowie?

Na równi z mieszkańcami powinny być dopuszczone osoby z aglomeracji  krakowskiej. Pomimo mieszkania poza granicami miasta pracują one w mieście i  współtworzą życie gospodarcze i  społeczne. Uważam, że karanie ich za to, że mieszkają poza granicami miasta dodatkową 
opłatą jest nie fair.

Jak pisałem wcześniej mieszkańcy aglomeracji  współtworzą życie miasta i  karanie ich opłata jest nie w porządku. Mieszkańcy aglomeracji  na równi z krakowianami!
Osoby niepełnosprawne lub seniorzy nawet spoza Krakowa powinni mieć szansę na wjazd.

############# Jeżeli  już SCT ma zostać wprowadzona, to tylko w granicach drugiej obwodnicy Krakowa. Jeżeli  już SCT ma zostać wprowadzona, to tylko w granicach drugiej obwodnicy Krakowa. Dla samochodów z si lnikiem benzynowym rok produkcji  2000r. Wyłączenie bezterminowe dla mieszkańców Krakowa. Najstarsze samochody same się wyeliminują z czasem. Jeżeli  już SCT ma zostać wprowadzona, to tylko w granicach drugiej obwodnicy Krakowa. Wyłączenie bezterminowe dla mieszkańców Krakowa. Najstarsze samochody same się wyeliminują z czasem.
############# Od 2030 norma diesla Euro5 i  benzyny euro4 lub LPG bez żadnych odpłatności za wjazd do miasta SCT powinno być tylko na granicach rynku głównego wraz z plantami Tak jak w punkcie nr1. Argument najwazniejszy podczas Covida gdzie ruch samochodem był prawie znikomy jakość powietrza była dokładnie taka sama. 

Plus Kraków nie jest problemem lecz okoliczne wsie w których jest dalej palenie drewnem i wszystkim co popadnie. Rzecz druga dziękujmy wam za 
jakość powietrza za zezwolenia na budowę wszędzie i  zablokowanie ruchu powietrza w Krakowie.

Mieszkańcy Krakowa powinny być w całości z norm bo i  tak poruszają się rzadko w Krakowie. Głównymi kierowcami są osoby przyjeżdżający do pracy w Krakowie To rozwiązanie pokazje granice absurdu SCT że za opłatą według was samochód juz nie truje i  jest dozwolony szukajcie pieniędzy gdzie indziej nie w naszych 
portfelach. Ludzi w tych czasach nie stać na kredyt na mieszkanie a będą zmuszeni  brac kredyt na samochód przez was.

Kolejny absurd.

############# Zapoznałem się. Jestem przeciwny wprowadzeniu strefy w jakiejkolwiek formie SCT w ogóle nie powinna być wprowadzona SCT w ogóle nie powinna być wprowadzona SCT w ogóle nie powinna być wprowadzona SCT w ogóle nie powinna być wprowadzona SCT w ogóle nie powinna być wprowadzona
############# Jesli  wprowadzać strefę to powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum. Do każdego szpitala/domu spokojnej starości itp powinien byc dojazd niezależnie od emisji  pojazdu. Czy ktos badał czy jakość powietrza poprawi sie po wprowadzeniu akurat takich norm? Mając na uwadze ostatnie normy euro jakie zostały 

zaproponowane rok temu kupilem auto z 2015r ktorego nie bede mógł używać juz za 5 lat. To jest nie sprawiedliwe. Jeśli  takie rozwiązanie mialo by byc 
wprowadzone proszę za 5 lat o nowy samochód spełniający normy na koszt miasta Krakowa. 

Mieszkańców Krakowa nie powinna dotyczyć żadna strefa Jak zwykle chodzi tylko o pieniadze Jak napisałem wcześniej strefa nie powinna dotyczyć mieszkańców 

############# Strefa SCT tylko na samym rynku. Uderza ona w ludzi mniej majętnych, a auta stare są eliminowane tak czy siak z roku na rok Dostępne dla każdego, każde miejsce, a nie tylko dla urzędników i ich widzimisie Dziwactwem jest rok produkcji - przykładowo jeden Ford Focus produkowany w roku X już nie może wjechać, mimo tego, że spełnia normy emisji  ale jest 
za stary. Auto produkowane rok później, z tym SAMYM silnikiem już może wjechać bo jest wystarczająco "młode". Gdzie tu logika?

Mieszkam w Krakowie od 15 lat, place tu podatki ale nie jestem zameldowany na stałe. Uderza to również w studentów, którzy przyjadą i  będą również zostawiać tutaj swoje pieniądze na rozwój miasta Masz hajs, wali  Cię SCT. Możesz jeździć gruzem ale co to dla Ciebie 500zl. To uderza w najbiedniejszych mieszkańców. Albo wjazd albo nie. Za kasę oczyści się 
powietrze? Zajmijcie się gminami ościennymi z kopciuchami i  paleniem syfem..przypominam, że w pandemii w ogóle nie było aut na drogach a normy były 
przekroczone x krotnie

Dlaczego takie Seicento z si lnikiem 0.9, emitujące znacząco mniej spalin niż taki Dodge Ram ma być nie dopuszczone do ruchu? Tak, dodge spełnia normy 
emisji  ale i  tak emituje ich około 25x więcej niż stare Seicento i  też w nim zazwyczaj porusza się jedna osoba 

############# Max I obwodnica. Ulooowaliscie urzędy w centrum miasta, wzywacie tam potem ludzi i  nie pozwalacie im dojechać. Ograniczyć należy zakres działania strefy, a nie tworzyć 
wyjątki.

Brak jakichkolwiek ograniczeń. Jeśli  auto spełnia normy emisji  spalin i  potwierdził to diagnosta na stacji  diagnostycznej, brak jest podstaw do 
blokowania poruszania się takim pojazdem. 

Brak jakichkolwiek ograniczeń w tym zakresie. To już lepiej wyłączyć pewnie obszary z jakiegokolwiek ruchu samochodowego (coś jak ul. Krupnicza) niż dzielić ludzi. W szczególności wyjątki dla urzędników są rażące jak parking na pl. Sw ducha. Kolejne wyciąganie pieniędzy od ludzi, którzy już płacą podatki miejscowe, podatki i  opłaty za posiadanie pojazdu itd. Dzielenie społeczeństwa. Chory pomysł. Odpowiedziałem już na to wyżej.

#############
############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ul icę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i  Euro 2 diesel Całkowite i  bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Wszystkie auta od 2000 roku produkcji  niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i  kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i  tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i  
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i  Euro 2 diesel Całkowite i  bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedl iwość społeczna Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i  zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Wszystkie auta od 2000 roku produkcji  niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i  kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i  tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Całkowite i  bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Wszystkie auta od 2000 roku produkcji  niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Dla historycznych i  zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i  zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Całkowite i  bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i  Euro 2 diesel Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Dla historycznych i  zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i  Euro 2 diesel Całkowite i  bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Całkowite i  bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i  kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i  tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i  
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Wszystkie auta od 2000 roku produkcji  niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i  kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i  
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Od strony Nowej Huty na Wzgórzach Krzesławickich powinien być zrobiony również punkt. Przedstawione propozycje są za bardzo restrykcyjne, nie każdego stać na samochody nowsze. A pracować i żyć jakoś człowiek musi. Jest to nie sprawiedliwe, a przede wszystkim ceny podane w projekcie są nie do zaakceptowania. Abonament 500 zł miesięcznie to stanowczo za dużo. 
############# Ograniczyć do płyty Rynku Głównego na starym mieście Strefa czystego transportu jest bandyckim złamaniem podstawowych praw Euro 4. W jaki sposób macie zamiar wyeliminować wiatr? A w jaki sposób macie zamiar wyeliminować dyfuzję? Ludzie, którzy wprowadzil i  pomysł SCT powinni zostać zmienieni

 Natychmiast.
Wymuszenie rozbójnicze Wymuszenie rozbójnocze. Strefa SCT powinna wylądować w koszu wraz z marionetkami które ją wymyśli ły i  wprowadzaǰą w życie

############# Tak. Ograniczyć na do max 3 ramy Mieszkańcy Krakowa z pojazdami zarejestrowanymi przed wejściem uchwały powinni jeździć do czasu aż nie nastąpi zbycie pojazdu. Na zawsze dla mieszkańców Strefy powinien być wjazd samochodami zarejestrowanymi przed wejściem sct. Brak wystarczających informacji. Czy płatny będzie tylko przejazd czy pobyt.
############# Co z dojazdem do placówki - Narodowy Instytut Onkologii im. Marii  Skłodowskiej-Curie – Państwowy Instytut Badawczy Oddział w Krakowie - ul. Garncarska 11? Co z dojazdem do placówki - Narodowy Instytut Onkologii  im. Marii  Skłodowskiej-Curie – Państwowy Instytut Badawczy Oddział w Krakowie - ul. 

Garncarska 11?
Jestem pierwszym właścicielem samochodu benzynowego zarejestrowanego po raz pierwszy w grudniu 1999 r. Nie stać mnie na inny. Od bariery 
magicznej dzieli mnie 1 miesiąc. Kraków jest miastem, w którym co jakiś czas muszę załatwiać swoje sprawy, ale nie mieszkam w nim na stałe. Projekt 
zakazu wjazdu uważam za biurokratyczną dyskryminację. Czy wtedy, kiedy zostanę emerytem, o i le dożyję, Kraków stwierdzi może dodatkowo, że ktoś 
taki, jak ja, nie powinien zaśmiecać swoją osobą przestrzeni  miejskiej Krakowa i  zużywać jego cenne (nie moje) powietrze, oddychając nim i  szpecąc 
krajobraz uliczny? Wtedy to już będzie komplet dyskryminacji . Chociaż - można jeszcze dołożyć do tego obowiązek posiadania ubrania nie starszego 
niż...  i  tutaj dodać wymyślony rok produkcji? W momencie zakupu nie byłem informowany, że powinienem zaczekać jeszcze miesiąc z zakupem nowego 
samochodu w 2000 r., bo za i leś tam lat ktoś spowoduje zadziałanie prawa wstecz i ograniczy moje posiadane dziś prawa do korzystania z rzeczy 
nabytej w 1999 r.

Dlaczego wyłączenie ma dotyczyć tylko mieszkańców Krakowa, a nie również tych, którzy mieszkają poza jego obrzeżami, ale jest to dla nich miasto wojewódzkie? To mają być opłaty rogatkowe? Biurokratyczna dyskryminacja  obywatela, która szuka dla siebie wątpliwego usprawiedliwienia w opłatach. Może w takim razie ktoś dopłaci mi za utratę 
wartości mojego samochodu w wyniku działania prawa wstecz? Nie byłem poinformowany o przyszłych zakazach w momencie, gdy w grudniu 1999 kupowałem 
nowy samochód.

Biurokratyczna dyskryminacja  obywatela. Czy ktoś dopłaci mi za utratę wartości mojego samochodu w wyniku działania prawa wstecz? Nie byłem 
poinformowany o przyszłych zakazach w momencie, gdy w grudniu 1999 kupowałem nowy samochód. 
Dlaczego wyłączenie ma dotyczyć tylko mieszkańców Krakowa, a nie również tych, którzy mieszkają poza jego obrzeżami, ale jest to dla nich miasto 
wojewódzkie?

############# Wycofać strefę definitywnie. Jest zła propozycja. Brak sct Brak strefy! 



############# Ścisłe centrum, warunkowo do Opolskiej/Al.29/Matecznego, z wyłączeniami na dojazd do szpitali  i  lekarzy. j/w, dodatkowo umożliwienie nieskrępowanego dojazdu nie tylko mieszkańcom do lekarzy i  szpitali  (w tym odwiedziny chorych hospitalizowanych w 
strefie)

Niemcy mają Euro1 dla benzyny i Euro3 dla diesla, z wyłączeniem zabytków, historycznych i  wyjątkami dostosowanymi do potrzeb ludności. Austria w 
ogóle nie ma stref - do centrum Wiednia można wjechać czymkolwiek. Strefa w Krakowie ma na celu tylko i  wyłącznie utrudnienie życia mieszkańcom i 
ich rodzinom. Udział aut starszych niż 20 lat w ruchu drogowym jest marginalny. Na ulicach przeważają ki lkuletnie samochody. Wprowadzenie strefy nie 
będzie miało żadnego wpływu na czystość powietrza w mieście. 

Strefa nie powinna w ogóle istnieć. Strefa ma służyć poprawie jakości powietrza czy nabijać miejski budżet? Po wniesieniu opłaty samochód staje się bardziej ekologiczny? Pomijając sens istnienia strefy, pojazdy zabytkowe i  historyczne powinny zostać jedynymi wyjątkami dla osób zameldowanych poza Krakowem. 
Mieszkańcy, płacący w mieście podatki nie powinni być sankcjonowani żadną strefą. 

############# Strefa powinna być zmniejszona do obszaru jedynie starego miasta. (Dzielnica 1) uważam  że  jest to zła propozycja , strefa powinna obowiązywać jedynie na terenie dzielnicy 1. Są radykalnie wysokie, powinno się  powrócić  do wymagań poprzednich. Auta zabytkowe nie powinny mieć  ograniczeń w poruszaniu się po mieście. 5 lat to krok w dobrą stronę  jednak lepszym rozwiazaniem było by pozwolenie mieszkańcom używania  samochodów  już  zarejestrowanych aż  do ich wyrejestrowania. Źle, pomysł ten jest bezsensowny. Nie ma nic związanego  z ekologią a tylko z pobieraniem kolejnych opłat od ludzi. Pieniądze za wjazd nie poprawią czystości  
powietrza w mieście.

Lista wyjątków  jest zbyt rygorystyczna. Samochody zabytkowe i  historyczne stanowią 1% wszystkich aut i  ich emisyjność  jest znikoma na tle pozostałych 
99% pojazdów. Dlatego powinny mieć  możliwość  poruszać  się  bez ograniczeń  a nie tylko 50 dni.

############# Należy ją zmodyfikować. Objąć tylko ścisłe centrum. To i  tak zmotywuje ludzi do wymiany samochodów, a będzie dużo bardziej ludzkie. Ulica, Christo Botewa, ponieważ jest tam dużo firm handlowych. Euro 5 dla Diesel. Ja mieszkam pod Krakowem i specjalnie pół roku temu kupiłem diesla Euro 5 żeby móc poruszać się po Krakowie, a teraz okazuje się że 
to było na marne. Jeśli  zostanie EURO 6 to będę musiał zmienić miejsce pracy.

Czyli  jednak powietrze, nie jest takie złe skoro jednak stare diesle będą mogły jeszcze 5 lat jeździć po Krakowie. Strasznie to obłudne i  niesprawiedliwe. Negatywnie. To tak jakby pozwalać się truć  za pieniądze. Proszę jeszcze postawić tablice na wjeździe "W celu uniknięcia korków, biedakom wjazd do miasta zabroniony". To by było uczciwe, bo niestety taka jest 
prawda.

############# Rozumiem ścisłe cenrum i stare miasto, choć i  tutaj proponowałbym wyłączenie z SCT pojazdów zabytkowych, historycznych, na żółtych blachach, lub przynajmniej okazjonalnie dać taką możliwość przy okazji  imprez zorganizowanych choćby A czy ktokolwiek z pomysłodawców był ostatnio pod np Prokocimiem??? albo innym szpitalem??? tam nie ma gdzie parkować do szpitala, parkingi P&R 
również są tak zasobne w wolne miejsca parkingowe że szok... Proponuję zejść na ziemię, albo choćby wstać ze stołka w biurze i  wyjść do realnego świata 
mieszkańca a nie urzędnika

Zwolnić pojazdy zabytkowe, historyczne z wymogów SCT, 50 wjzadów??? Zgłaszanie wcześniej??? więcej problemów i biurokracji  niż to generowanie 
"zatrucie środowiska" Standardy emisji  Euro i  ograniczenia wieku pojazdów czy to diesla czy benzyny są wyssane z palca - ograniczenia w parkowaniu w 
mieście już wystarczająco zatruwają miasto bo z uwagi na ich ograniczaną i lość trzeba więcej czasu zmarnować i  więcej paliwa spalić by zaparkować. A 
móże miesto zapewni mieszkańcom nowe Pseudo zero emisyjne samochody...  Zróbcie najpierw darmową komunikację dla mieszkańców i parkingi na 
obrzeżach planowanych granic strefy dla przyjezdnych to i  i lość pojazdów w mieście spadnie

Jeżeli  przed upływem tego czas zasponsoruje mi nowy pojazd spełniający normy na przynajmniej kolejne 10 lat to ok, w innym przypadku, to ograniczanie swobody przemieszczania się. Nie wspominając o spadku wartości posiadanego pojazdu po wejściu w życie SCT bo kto 
odkupi moje auto skoro nie bedzie się nim zaraz dało poruszać i  to nie tylko w Krakowie... Złodziejstwo...

ok, ale równocześnie proponuję darmową komunikację - będzie "zrónoważony wybór" Wnioskuję o całkowite wyłączenie z tych zakazów STC pojazdów zabytkowych i  redukcję norm rocznikowych i  emisji  spalin dla mieszkańców Krakowa 
przymajmniej na 10 lat... Wprowadzenie zachęcających alternatyw jak np darmowa komunikacja i  darmowe parkingi w granicach stref. Poprawa 
infrastruktury rowerowej... Samymi zakazami i  ograniczaniem praw i możliwości człowieka nic dobrego się nie osiągnie. 

############# Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Do projektu nie załączono żadnego uzasadnienia granic strefy, ani wyników badań naukowych, wykazujących, że na tym obszarze znacząco są przekroczone normy jakości powietrza i  przekroczenie jest skutkiem zanieczyszczeń pochodzących z transportu. 

Jeżeli  jednak strefa musiałaby istnieć, to powinna być jak najmniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości rzędu 0,2 km kw. Przekroczenie średniorocznej normy dwutlenku azotu nastąpiło tylko na obszarze o takiej powierzchni, co stwierdzono w ocenie jakości 
powietrza Głównego Inspektora Ochrony Środowiska (za rok 2023). Należy przypomnieć, że to właśnie przekroczenie tej normy ma być ustawową przesłanką wprowadzenia strefy.

Projekt przewiduje strefę o powierzchni ponad 250 km kw.! To ponad 3/4 powierzchni Krakowa! Wielkość i  granice strefy w ogóle nie są powiązane z występowaniem zanieczyszczeń, a w szczególności z przekroczeniem normy NO2. Dla porównania tylko dodam, że w Warszawie 
powierzchnia strefy to ok. 7% powierzchni miasta.

Jednocześnie, uważam, że nawet przy niewielkiej strefie, spod obowiązków ustanowionych na jej obszarze powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i  okolic.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Uważam, że przedstawiony kształt granic nie jest dobrą propozycją. Wszystkie szpitale, urzędy, ośrodki dla seniorów, ośrodki zdrowia i parkingi Park and 
Ride powinny być dostępne każdym autem, niezależnie do jego poziomu emisji zanieczyszczeń.

Jeżeli  strefa musiałaby istnieć, to powinna być o wiele mniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw. (co wynika z Oceny 
jakości powietrza GIOŚ za rok 2023). Wtedy nie byłoby konieczności wprowadzania „wcięć” do obszaru strefy obejmujących pojedyncze ulice, aby dostać 
się do kluczowych miejsc dla mieszkańców miasta i  okol ic. Jednocześnie warto zauważyć, że takie „wcięcia” są niefunkcjonalne. Nie przewidziano bowiem, 
że dana ul ica nieobjęta strefą może być remontowana, albo czasowo wyłączona z ruchu wskutek innych zdarzeń. Nie ma w takim wypadku możliwości 
objazdu i  dotarcia do określonego miejsca drogą alternatywną (np. w przypadku al. 29 l istopada – do Park and Ride na Górce Narodowej). W razie 
remontu albo ten dojazd byłby niemożliwy.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie.
 
Niezależnie od uwarunkowań prawnych (ograniczenie prawa własności i  swobody przemieszczania się) oraz społecznych (wykluczenie komunikacyjne 
osób mniej zamożnych), wymogi dotyczące norm Euro i  roczników przewidziane w uchwale są nieadekwatne w kontekście celu uchwały. 

Minimalny rok produkcji  i  minimalna norma emisji Euro nie są wymogami adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.

W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe 
– norma do 100ppm), który jest powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez si lnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów 
ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli  obniżyć tarcie. Taki efekt uzyskali  poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość 
szybko ulegają zużyciu i  nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna 
blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została pozbawiona parametru HC. 
Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.

Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji  fabrycznej. Jest tak ponieważ w 
latach, gdy zostały wyprodukowane obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT 
obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie 
wjedzie legalnie.

Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską 
normę Euro, ale w Polsce zostanie zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz 
rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami 
sprowadzonymi z USA.

W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i  na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z 
si lnikami diesla posiadające układy recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w 
niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z si lnikami diesla 
spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji  „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Właściciel samochodu nigdy nie może być poszkodowany przez zmiany prawa w sytuacji, gdy nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i  nigdy  nie powinny dotyczyć pojazdów nabytych przed 
tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i  spowoduje szkodę u sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i  musi ponieść większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę atrakcyjną dla nabywcy, a 
jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do zakupu).

Jeżeli  musiałaby jednak istnieć, to wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego 
do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i  
konfliktów społecznych.
Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne oraz niezgodne z 
KONSTYTUCJĄ.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów.

Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących 
opodatkowania czy zameldowania.

Prawo powinno być sprawiedliwe i  równe dla wszystkich. Tak stanowi KONSTYTUCJA . 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę przemieszczania 
się i  korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie szlaków komunikacji. 
Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco ograniczają prawo 
własności, swobodę przemieszczania się i  możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych biznesów).

Emisja z transportu to niewielki  ułamek emisji  szkodliwych substancji . 

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne oraz niezgodne z 
KONSTYTUCJĄ.

############# Uważam że takie samochody powinny przez pierwsze lata mieć możliwość wjazdu do SCT na podobnej zasadzie jak samochody zabytkowe - do 50 razy, a 
dopiero po przekroczeniu tej l iczby za uiszczeniem opłaty 

############# Uważam, ze strefa czystego Transportu powinna być tylko w rynku głównym i jak najbardziej skupiać się tylko i  wyłącznie wokół niego. Tam zrobić strefę czystego Transportu i  tyle. Tam jest potrzebna i  tyle wystarczy. Dobra propozycja. Ale strefa czystego Transportu powinna być jak najmniejsza i zawierać się wokół rynku głównego i  ulic przyległych do płyty głównej Uważam że w dobie inflacji  i  drożyzny, dobrym wyjściem było by co najmniej 10lat. Aby wdrążyć, edukować i  próbować przekonywać mieszkańców do zmian. Uważam takie rozwiązanie za złe, bo tylko bogatsi  i  zamożni mogliby nadal wjeżdżać do strefy a biedniejsi  i  ci  których nie stać nie mieliby takiej możliwości 
############# Powinno  być  dostępne  dla  każdego To  wprowadzenie jest  bezsensu Dlaczego  mam  płacić  jestem  krakowianka  od  urodzenia  cały  projekt  jest  bez  sensu..nic  nie  daje  przez  Kraków  jadą  całe  falangi  tirów i  nie  ma  

oddzielenia powietrza..brak  słów..zajmijcie się  zdrowiem  kolejkami  do  lekarza 
############# Uważam, że ważne jest, aby umożliwić pojazdom LPG wejście do „czystej strefy” w ten sam sposób. Na przykład, mam samochód wyprodukowany w 2004 

roku i  jest on specjalnie wyposażony w LPG, aby spełniać nowoczesne normy środowiskowe.

Pojazdy zasilane LPG spełniają już normy środowiskowe Euro-4.

Paliwo gazowe spala się dokładniej niż benzyna i  dlatego stężenie tlenku węgla w spalinach samochodu na gaz jest kilkakrotnie niższe niż w spalinach 
samochodu na benzynę.
Wartość CO w samochodzie na gaz jest o 66,5% niższa niż w samochodzie na benzynę.
Całkowite wartości HC + NOx dla samochodów na gaz są o 66,4% niższe.
Wartości CO2 w samochodzie na gaz są o 13% niższe niż w samochodzie na benzynę.

ta decyzja ma wiele sensu. Uważam jednak, że cena za miesiąc jest bardzo wysoka. Wprowadziłbym też 6- miesięczny abonament. 

############# Nie jestem za Bez sensu Bez sensu Jestem właścicielem mieszkania a nie krakusem z urodzenia to co nie mogę wjechać? Muszę mieć elektryka ? Osoby niepełnosprawne ona orzeczeniem o niepełnosprawności każdego stopnia oraz ich opiekunowie powinni wjeżdżać każdym samochodem na jaki 
ich stać 

############# SCT pod żadnym pozorem nie możne zostać wprowadzone. SCT to mizantropia w stosunku do obywateli  mniej zamożnych. Tworzenie stref "wolnych od biedoty" do niczego dobrego nie doprowadzi. Dlaczego Władze Miasta będą ode mnie wymagać zmiany samochodu? Nie mam 
na to pieniędzy!

############# Nie powinno być żadnej strefy bo to prowadzi do dyskryminacji  społecznej, wykluczenia ludzi mniej zamożnych a nie da żadnych realnych pozytywnych skutków. Kraków jest za bardzo zabudowany ( korytarze powietrzne też i  tego się nie da zmienić a to jest faktyczną przyczyną 
smogu 

Skoro miały by być miejsca do których komuś wolno wjechać starym samochodem to po co robić strefę i dzielić spoleczeństwo Kiedy samochód jest dopuszczony do ruchu przez stację djagnostyczną powinno to oznaczać ma prawo poruszania się po drogach publ icznych bez 
dyskryminacji

Żaden okres nie będzie dobrym rozwiązaniem bo zawsze znajdą się ludzie o niskim statusie społecznym których nie będzie stać na nowe samochody dlaczego mają być wykluczeni  społecznie Taki projekt to wyzyskiwanie społeczeństwa Każda grupa społeczna powinna jak dotychczas w sposób równy mieć prawo korzystania  z przestrzeni publicznej i  wspólnej  bez wyjątków. 

############# Moim zdaniem strefa powinna obejmować cały Kraków, ponieważ jak wiemy, dyfuzja cząsteczek w powietrzu istnieje, i  połowiczne rozwiązanie byłoby niewystarczające. Moim zdaniem do Krakowa powinny mieć możliwość wjazdu auta benzynowe ze standardem emisji  Euro 4, diesle Euro 5. Uważam, że mieszkańcy Krakowa nie powinni być w ogóle wyłączeni spod wymogów SCT, ponieważ są posiadaczami większości przejeżdżających przez Kraków aut; natomiast chcemy, by strefa SCT realnie wnosiła pozytywne dobre efekty, a nie była tylko ''martwym przepisem''. Uważam, że nie jest to dobre rozwiązanie - auta ze zbyt dużą emisją nie powinny w ogóle mieć możliwości wjazdu - uiszczone pieniądze nie zastąpią zdrowia 
mieszkańców - lepiej mieć utracone zyski/ponosić koszty profilaktyki, niż potem ponosić koszty leczenia.

Uważam, że nie powinna istnieć l ista wyjątków od SCT, aby przepis był skuteczny i dał realne efekty.

############# Strefa ograniczona do Rynku Głównego Każdy mieszkaniec Krakowa powinien mieć zapewniony bezproblemowy dojazd do swojej posesji Zbyt rygorystyczne dotyczące diesla 10 lat to minimum WIiększość aut jest przyjezdnych czy to w końcu weżmie pod uwagę !!!! Ograniczyć wjazd dla aut spoza Krakowa i  smog odejdzie w zapomnienie ok ale dla mieszkańców okres 10 lat na wprowadzenie to minimum 
############# Jest za duża i  zbyt restrykcyjna Ten obszar jest złą propozycją, j.w. Są zbyt surowe - są bardziej surowe niż w krajach, w których średnie lub przeciętne zarobki są wyższe. Miły gest, ale co z przedsiębiorcami, dostawcami, kl ientami? Z usługami? To zdrożeje, więc będzie miało wpływ na portfel. Zresztą - za mało. Jest to jakaś furtka, ale zwiększa komplikacje (czynnik odstraszający biznes) oraz będzie przerzucona na klientów (czyli  mieszkańców) np. w Monachium wyjątkiem bez ograniczenia czasowego są pielęgniarki (prywatne), fachowcy (np. hydraulicy, adwokaci) dojeżdżający do klientów w 

strefie i  oczywiście mieszkańcy.
############# Stary Rynek Auta rok prod. po 2000r.

Norma Euro 3
Pomimo wniesienia opłaty/kary pojazd nadal emituje spaliny w ten sam sposób - nieracjonalne rozwiązanie podważające wszelkie argumenty zwolenników 
SCT i  "czystszego powietrza"

Sztuka dla sztuki. Jeżeli zwolennicy chcą mieć czyste powietrze to oznaczałoby że na widok zabytkowego pojazdu/specjalnego, zagryzą zęby i/lub załiżą 
maseczke(?). Mieć żeby mieć (SCT).

############# Moim zdaniem SCT nie ma logicznego wytłumaczenia w mieście Kraków.
Miasto w pierwszej kolejności powinno zająć się deweloperami i  tunelami przewietrzania miasta, a nie pozwalać budować wysokie budynki w takich miejscach.

To nie jest dobra propozycja. Zasady wymyślone przez SCT promują ludzi bogatych więc ingerują w ogólną równość mieszkańców miasta. Jest to dyskryminacja mieszkańców bo nie wszystkich stać na nowe samochody. Bardzo źle, promuje się w ten sposób osoby bogate. Po co robić SCT skoro robi się do niej wyjątki. Lepiej pomysł zaniechać jak to dzieje się w wielu krajach europy zachodniej. 

############# Nie powinno być żadnej strefy, tylko ograniczenie wjazdu do ścisłego centrum Krakowa dla wszyskich pojazdów. Takimi miejscami powinna być KAŻDA szkoła: mam piątkę dzieci, trójkę dowożę do szkoły muzycznej w Nowej Hucie , a jedno do przedszkola naprzeciwko 
szkoły samochodem 25 letnim - busem ośmioosobowym, dostosowanym dla całej naszej rodziny. NIE STAĆ nas na nowy samochód za 200 tyś. złotych. 

To ekoterroryzm, każdy z czasem przekonany do elektromobilności sam się przesiądzie na coś, co będzie uważał za lepsze. Nie stać naszą rodzinę na codzienne opłaty, by zapewnić przejazd do szkoły, to godzi w podstawowe prawa obywatelskie wyboru formy kształcenia i  doboru 
środków do realizacji celu.

Rodziny wielodzietne, gdzie samochód stanowi narzędzie realizacji  celu zapewnienia dzieciom edukacji , kultury, zdrowia, itd.

############# Tylko ścisłe centrum. Euro 3 w zupelnosci wystarczy. Czy samoloty również będą objęte zakazem lotów nad Krakowem? Zapewne zdają sobie Państwo i le samolotów lata nad 
naszymi głowami i i le one spalają paliwa?

Moim zadaniem powinno to być co najmniej 10 lat. Jestem przeciwny jakimkolwiek opłatom. Jak już pisałem wyżej, wiek wydłużony do 10 lat.

############# Całkowicie bez terminowo zwolnić seniorów z SCT np 70+
############# Strefa mogłaby zostać pomniejszona o obszar który ma powstać po dokończeniu S7, gdyż nie jest on tak gęsto zaludniony jak aktualny obszar. Dojazd do dworca PKP Kraków Główny powinien być możliwy dla osób spoza Krakowa Moim zdaniem dysproporcja pomiędzy Euro 4 dla benzyny i  Euro 6 dla diesla jest zbyt duża, proponuję dla Diesli  podobnie jak w Warszawie zacząć 

pierwszy rok z euro 4, następnie po 2 latach czyli  w 2027 wprowadzić euro 5 a od 2030 euro 6. Pozwoli  to płynnie wymienić auta nawet osobom które 
nie mają zbyt dużego budżetu. Co do benzyny możnaby wprowadzić euro 5 np w 2028 co byłoby proporcjonalne do diesla.

Jest ok Uważam że 500 zł miesięcznie to jest zbyt duży koszt dla ludzi którzy codziennie dojeżdżają do Krakowa do pracy Uważam że pojazdy zabytkowe powinny być stałe wyłączone z SCT

############# Planty w Krakowie Są ludzie których nie będzie stać na wymianę aut na nowe bądź młodsze rocznikowo i  będą wykluczeni ze strefy Około 30 lat wyłączenia spod wymogów Ograniczenia pracy ludzi w mieście Kraków , płaci się podatki na drogi i  jeszcze płacić dodatkowe pieniądze ? To jest ograniczenie swobód obywatelskich ? 
Dlaczego jeszcze za to płacić ? 

Historyczne auto które będzie miało 35 lat będzie mogło wjechać ale zwykle auto które nie będzie miało takiej adnotacji  w dowiedzie będzie musiało 
płacić a będzie np. 10 lat młodsze od tego historycznego 

############# strefa powinna być ograniczona do minimum np. stare miasto - miasto nie przeprowadziło żadnych badań jaki wpływ na zanieczyszczenie miał spadek ruchu w okresie epidemii, brak informacji  jaki wpływ mają zanieczyszczenia z palenisk w sąsiednich gminach, tym bardziej że 
przekrczenia występują głównie w sezonie zimowym niezależnie od ruchu. 

obszar nie jest dobrą propozycją. To nękanie ludzi biednych oraz średnio zamożnych, w tym pracujących z sąsiednich gmin. należy ograniczyć strefę do 
minimum, zapewnić dojazd dla pielgrzymów do obiektów kultu religijnego (np. Łagiewniki) czy przystanków kolejowych w mieście (np. Swoszowice) o i le te 
zamordystyczne ograniczenia nie mogą być w większym ograniczone

Pojazdy z normą euro 4 w tym dizle bardzo niewiele odbiegają od normy euro 6 czy 7. Przepaść jest do normy euro 2. Należy zostawić auta z normą euro 
4 jako mogące wjeżdżać do miasta. W Niemczech ograniczenia dot. normy do euro 3, ale tam dbają o mieszkańców, a tu chyba tylko o widzimisie 
Miszalskiego - wszystko z palca, zero badań, merytorycznych wniosków, tylko ideologia

norma euro 3 to maks ograniczeń. odsyłam do wikipedii  nie ma istotnych różnic pomiędzy normami euro 4 a 7 w zakresie zanieczyszczeń - to symboliczne różnice w porównaniu do np. zmiany względem euro 1 i  2. dlaczego ograniczenie ma dotyczyć tylko posiadanych aut a nie 
nabytych w tym okresie również?

zwykły skok na kasę zapis jest kłamstwem wyłączenie na 5 lat ma dotyczyć pojazdów nabytych przed wejściem uchwały w życie 
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############# Należy ją zl ikwidować Ilość takich miejsc powinna być maksymalna - to zielona strefa powinna dotyczyć szczegółowych miejsc, bo ogranicza możliwość przemieszczania się 
osobom mniej zamożnym, których nie stać na pojazd spełniający wyśrubowane wymagania.

Normy spalania dotyczą produkcji  nowych pojazdów, zaś starsze pojazdy są samoczynnie wymieniane na rynku - nie powinno się wprowadzać 
ograniczeń w przemieszczaniu ze względu na użytkowany pojazd (standard emisji  Euro). Jakość powietrza widocznie poprawia się w ostatnich latach i  
nie ma potrzeby przyśpieszania tego procesu kosztem mniej zamożnych.

Wymagania dla mieszkańców powinny zostać całkowicie zniesione. Wymusza to na wielu mieszkańcach zakup nowszego droższego pojazdu. Wielu mieszkańców ze względu na koszty utrzymania nie stać na takie rozwiązanie - utrzymanie starszego samochodu jest TAŃSZE niż 
nowego.

"Haracz – podatek pogłówny, pobierany przez państwo tureckie od każdego pełnoletniego chrześcijanina, zamieszkałego w Turcji."
Zmieniłbym definicję haraczu na "podatek pogłówny, pobierany przez Miasto Kraków od każdego posiadacza pełnoletniego samochodu"

Z jakiego powodu ktoś ma być traktowany gorzej od reszty?
Do wyjątków powinna zostać uwzględniona grupa - Obywatele Rzeczypospolitej Polskiej z pojazdem zarejestrowanym w kraju.

############# SCT powinna objąć swoim zasięgiem obszar wewnątrz pierwszej obwodnicy 
############# Nie zgadzam się Nie zgadzam się Nie zgadzam się Nie zgadzam się Nie zgadzam się Nie zgadzam się 
############# Granica to ścisłe centrum starego miasta Krakowa. Nie jest dobą propozycja - obywatel powinien  mieć swobodny dostęp - nie l icząc ścisłego centrum. Sprawny pojazd z normą E1 będzie lepszy niż uszkodzony mający teoretycznie normę E5.  Mieszkańców Krakowa nie powinny dotyczyć ograniczenia. 
############# Tak, uważam, że SCT należy zmodyfikować. Skoro uparcie stoją Państwo na stanowisku, że przepis ten należy wprowadzić, bo taki obowiązek nakłada ustawa, to proszę to zrobić, ale biorąc pod uwagę ogromne niezadowolenie mieszkańców jedynie na bardzo małym obszarze - 

wewnątrz I-szej obwodnicy. Zgodnie z przysłowiem, "będzie wilk syty i  owca cała".
Skoro uparcie stoją Państwo na stanowisku, że przepis ten należy wprowadzić, bo taki obowiązek nakłada ustawa, to proszę to zrobić, ale biorąc pod 
uwagę ogromne niezadowolenie mieszkańców jedynie na bardzo małym obszarze - wewnątrz I-szej obwodnicy. Zgodnie z przysłowiem, "będzie wilk syty i 
owca cała".

Standardy powinno być najbardziej jak to możliwe mało wyśrubowane. 50 lat. To zapis niezgodny z Konstytucją (art. 30). j.w.

############# Strefa tylko przy rynku krakowa Jest wiele miesc pracy na obrzeżach Krakowa rybitwy, bronowice, Borek Falecki gdzie ludzie dojeżdżają do pracy To jest absurd normy są za wysokie SCT to jest jakaś bzdura Niech mieszkańcy zwolennicy SCT Krakowa nie przyjezdrzaja na wies zeby pojeździć sobie na rowerach tylko siedzą w Krakowie Krakow szuka pieniędzy to jest bzdura eko 
############# Ok Krocej Nie
############# Strefa powinna obejmować tylko ścisłe centrum Jeśli  obszar strefy nie zostanie zmniejszony to poeinien być dojazd do wszystkich szpitali  i  parkingów P&R Powinny zostać złagodzone restrykcje dla diesli Wyłączenie powinno trwać 10 lat, tym bardziej że tak późno pojawia się precyzyjna informacja o wymogach Opłaty są zbyt wysokie Nie powinno być wyjątku dla camperów
############# Stare miasto Wszędzie oprócz Stare miasto Poniżej Euro 3 dla samochodów spalinowych benzynowych i  diesli Min. 10 lat Dzienne i  miesięczne poniżej Euro 3 Całkiem zwolnić krakowian do 10 lat
############# Ścisłe centrum miasta wokół Rynku Głównego Jedyna dobra propozycja to granice strefy wokół Rynku Głównego, Nie będzie potrzeby wydzielania dojazdów do szpitali  ( jak to wogóle chcecie to 

kontrolować??? )
Dla aut z si lnikiem Diesla wystarczająca na początek jest norma Euro5 a dla benzyniaków - Euro3. Dodatkowo z racji  bycia bardziej ekologicznymi 
pojazdy zasilane LPG powinny być traktowane jakby miały o jedną normę Euro wyższą niż ich odpowiednik w benzynie. Czyli  zamiast Euro3 powinny myć 
traktowane jak Euro4

Jeśli  już ma strefa wejść, to jedyna zmiana jak w tym zakresie jest potrzebna, to żeby urzędnicy miejscy nie byli  preferowani i  wyłączani spod strefy - jak są mieszkańcami Krakowa to i  tak będą mieć te 5 lat To rozwiązanie ( jeśli  strefa ma obejmować granice administracyjne miasta ) wywołuje wrażenie że tu chodzi tylko i  wyłącznie o zarobek - no bo jak inaczej 
wytłumaczyć, że chcemy chronić środowisko, ale jak zapłacicie to....

Wystarczy zrobić strefę wokół Rynku i  tyle. Żadnych niedomówień nie będzie

DO WYŁĄCZENIA z wyjątków wszyscy urzędnicy miejscy o i le nie są mieszkańcami Krakowa.

############# Powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum Krakowa (stare miasto) To jest nieakceptowalne. 
Ogranicza nam się podstawowe prawa.

Jeżeli  mamy wymieniać pojazdy na takie które spełniają odpowiednie normy to powinna być dotacja która wyrówna różnice w cenie pomiędzy starym a 
nowym samochodem

Jeżeli  narzuca nam się jakieś normy i  automatycznie każdy mieszkaniec musi wydać pieniądze na nowy samochód, to powinna być dotacja która ta różnice 
pokryje. 
Albo przynajmniej coś na wzór dotacj do pieców czy termomorernizacji budynków.

Taka sytuacja spowoduje ze ludzie masowo będą przerabiać stare auta na tzw „specjalne” ktore będą mogły swobodnie poruszać się po mieście. 

############# Ograniczyć STC tylko do granic starego miasta Nie akceptuje tej propozycji  jest to ewidentna dyskryminacja osób uboższych jestem za ograniczeniem STC do granic starego miasta Do czasu kiedy Polacy nie będą zarabiali  średniej krajowej jak Niemcy (w przeliczeniu na zł) każdy samochód benzynowy i  diesla bez względu na rok 
produkcji  

Nie akceptuje tej propozycji  jak napisane powyżej jest to dyskryminacja uboższych osób zastanówcie się co robicie poza tym poziom emisji  w Europie ma się jak pryszcz do emisji  CO2 w Chinach Indiach Meksyku i  innych krajach mniej rozwiniętych gdzie jest przenoszona 
produkcja z Europy więc krakuskie ani inne polskie STC nie uratuje świata ani  tym bardziej polskiej gospodarki i  portfeli  

Zubażanie społeczeństwa poprzez ściąganie daniny ESG co i  tak nie wpłynie na obniżenie emisji  CO2 To śmieszne rozumiem że stary *****zący maluch albo inny *****zioch będzie mógł wjechać a ja nie ? Stuknijcie się mocno gumowym młotem, 
pozdrawiam wszystkiego Naj i  lepszych pomysłów w tym Nowym Roku !!!!!!

############# Obecne granice strefy obejmujące ścisłe centrum są wystarczające. Wszystkie publiczne i  niepubl iczne zakłady opieki zdrowotnej, gabinety lekarskie, gabinety fizjoterapii, logopedii, gabinety oraz poradnię psychologiczno 
pedagogiczne. Wszystkie punkty P&R

Borna Euro 5 10 lat Nie zgadzam się z tym rozwiązaniem. Nie powinno ono dotyczyć mieszkańców powiatu krakowskiego m.in dlatego że starostwo powiatu mieści się w Krakowie 

############# Jako mieszkaniec gminy osciennej, nie posiadający samochodu spełniający emisję spalin zaproponowaną w nowym standardzie ,byłbym zmuszony w 
ciągu 6 miesięcy do zakupu nowego samochodu, a nie stać mnie na to w tak krótkim czasie. Aby było mnie stać na to muszę pracować, a więc dojezdzac 
do Krakowa obecnym autem, które jest też moim narzędziem.pracy. 

Uważam że 5 lat jest dobrym okresem czasu na zmianę auta. Jednak powinno to dotyczyć wszystkich, nawet tych dojeżdżających do Krakowa codziennie. Lub przynajmniej wnosze o zniesienie zakazu dla.pojazdow dostawczych typu bus. Są to narzędzia pracy!! Negatywnie. Uważam że należy dać ludziom czas na zmianę auta, a nie zabierać im pieniądze, które mogliby wykorzystać do zakupu nowego samochodu. Przez 
rok abonament wynosi 6 tys zł. 3 lata x 6 tys to 18 tys. Za taką kwotę można kupić auto benzynowe pozwalające na wjazd do Krakowa. 

Samochody dostawcze typu bus. 

############# Cały Kraków powinien być SCT, to jest dla dobra mieszkańców Tak, to dobra propozycja Propozycja jest ok Zbyt długi okres przejściowy,  3 lata max.,wyjątki tylko dla Seniorów Zero tolerancji, co nam z pieniędzy za zatruwanie powietrza w Krakowie.zdrowie najważniejsze. Tylko dla seniorów i aut zabytkowych mogą być wyjątki,  jeśl i oczywiście kierujący jest seniorem
############# Tak, należy ja zmodyfikować. Nie można zamykać całego miasta i  utrudniać życia mieszkańcom i przyjezdnym, spowoduje to trudności wielu mieszkańców, wzrost cen i  usług a nawet zahamowanie rozwijania się miasta. Takie rozwiązanie jak zostało przedstawione przez 

Państwo nigdzie indziej w Europie nie zostało zaproponowane gdyż władze dbają o interes mieszkańców a nie tylko o własny. Myślę że jeśl i strefa ma być to tylko w ścisłym centrum. Ogólnie propozycja zaproponowana jest dyskryminacja i  ograniczaniem prawa obywatelskiego.
Uważam że zaproponowana propozycja jest całkowicie nieprzemyślana i  bez sensu. Przykład jeden z producentów produkuje model od 2001 do 2005 z 
normą  euro 3 i  w tym przypadku tylko pojazd z 2005 może się poruszać ale nie spełnia normy euro zaproponowanej w projekcie. Jest to absurd i  jakiś 
paradoks. Normy powinny być obniżone w strefie. 

Tak powinno być zmienione bo nie wolno ograniczać praw obywatelskich. Mieszkańcy płacą podatki w Krakowie mają swoje własności od których też płacą podatki to jakim prawem zmusza się ich do zmian. Jeśli  prawo ogólne nie zabrania rejestracji jakich kolejek pojazdów to 
jakim prawem władze Krakowa mają zakazać jeżdżenia takimi pojazdami. 

Jest to hipokryzja, czyli jak masz kasę możesz jeździć gratem który może kopcić jak lokomotywa. Jest to dramat który nie ma nic wspólnego z ekologia, 
powiedział bym że bardziej skok na kasę. Takie rozwiązanie spowoduje wzrost cen i  usług.

Campery samochody które są niepożądane w miastach dość że spaliny to dodatkowo emitują zanieczyszczenia z kuchenek gazowych, agregatów 
prądotwórczych a są wyłączone z przepisów. Wszystkie pojazdy zarejestrowane w Krakowie niezależnie od wieku powinny być zwolnione bezterminowo. 
Motocykle powinny także być bezterminowo zwolnione gdyż te pojazdy używane są tylko przez ki lka miesięcy. 

############# Jak nizej Jeżeli  juz miały by zostać wprowadzone ograniczenia strefa powinna konczyc sie do obwodnic Uważam ze samochody z euro 5 powyżej 2010 roku jeśli  chodzi o diesla posiadają wystarczające filtry A po wniesieniu opłaty taka emisja zniknie, pieniądze usuną takiego diesla
############# strefa czystego transportu kazimierz i  stare miasto do plant do wszystkich park and ride ale dlaczego tylko mieszkancy krakowa. to zaraz wszyscy zamelduja sie w krakowie jak placisz to jezdzisz. smieszne
############# Przedewszystkim powinny być ograniczone diesle od noemy spalin niższej niż Euro 4 posiadających DPFy.  Państwo - nie wiadomo z jakiego powodu - 

wprowadzają blokadę wg rocznika.  To niezrozumiałe kuriozum.
############# Okres wylaczenai dla mieszkancow Krakowa powinien byc bezterminowy. Bardzo dobrze.
#############  Nie ma mojej zgody na Strefy Czystego Transportu.

To wykluczenie biednych .
Nie ma mojej zgody na Strefy Czystego Transportu.
To wykluczenie biednych .

Nie ma mojej zgody na Strefy Czystego Transportu.
To wykluczenie biednych .

Nie ma mojej zgody na Strefy Czystego Transportu.
To wykluczenie biednych .

Nie ma mojej zgody na Strefy Czystego Transportu.
To wykluczenie biednych .

Nie ma mojej zgody na Strefy Czystego Transportu.
To wykluczenie biednych .

############# Nie powinno być Granic, ludzie jeżdżą tym na co ich stać. Żadna propozycja nie jest dobra Nie będę się odnosił stop sct Bez sensu stop sct Żaden projekt stop Sct Żadna sct 
############# Stare miasto Cały obszar miasta Może wjechać każdy pojazd posiadający ważne badanie techniczne Każdy obywatel powinien mieć prawyejazdu Żle Jak wyżej każdy powinien mieć prawo wjazdu

############# Ograniczyć do 1 obwodnicy Poza 1 obwodnicą dostęp dla wszystkich Euro 4:i powyżej Jest to dyskryminacja osób spoza Krakowa. Typowo lewackie, to dyskryminacja osób uboższych, których nie stać na bardzo młode modele samochodów Wszystkie samochody z Euro 4 i  powyżej 
############# Ograniczyć wielkość strefy jedynie do ścisłego centrum Jak strefa będzie w całym mieście, do tych miejsc jest zdecydowanie za mało Są zbyt rygorystyczne i uważam że trzeba je obniżyć Ludzie i  tak część samochodów do tego czasu wymienią bez przymuszania, ale ci którzy sobie nie są w stanie na to pozwolić będą pokrzywdzeni bo i  tak wymusi się na nich zakup auta Pomysł jest dobry ale powinien być dostępny cały czas a nie tylko do 2028 roku, ponadto stawka miesięczna jest za wysoka Osoby starsze powinny być zwolnione oraz przedsiębiorcy
#############
############# Ograniczmy sie do starego miasta jeśl i  już musicie coś takiego wprowadzać. Fabrycznie nowe samochody Volkswagena wyposażone w si lniki diesla od nowości nie spełniają tych norm a podjerzewam ze to nie jedna firma 

oszukująca wieć o jakich normach my mówimy?
Jakie rozwiązanie jest przewidywane dla ludzi którzy pracuja studiują w krakowie a sa zameldowani u rodziców? Piękne zasilenie budżetu miasta krakowa,rządzący już zacieraja rączki i  l iczą przychody. Normy sa za wysokie l iczy sie tylko dojenie mieszkanców i zl ikwidowanie korków w miastach.

############# Granice strefy czystego transport powinny obejmować maksymalnie ściśle centrum wokół rynku czyli  wewnątrz ulic Basztowej, podwale, Straszewskiego, gertrudy i  Westerplatte, przy czym te ulice nie powinny być w sct a jedynie obszar wewnątrz. Granice strefy czystego transport powinny obejmować maksymalnie ściśle centrum wokół rynku czyli wewnątrz ulic Basztowej, podwale, Straszewskiego, 
gertrudy i  Westerplatte, przy czym te ulice nie powinny być w sct a jedynie obszar wewnątrz. Także powinno być jeszcze mnóstwo takich miejsc 
wyłączonych z sct. Pytanie sugeruje, że odpowiadając na nie uważam, że sct to dobry pomysł, a tak nie jest. 

Uważam, że pierwszym ograniczeniem powinni  być maksymalnie ograniczenie do normy euro 4 zarówno dla samochodów benzynowych jak i  diesli. W 
ten sposób wszyscy będą mieć odpowiednio dużo czasu na wymianę pojazdów przy podnoszeniu wymogów. Zaczynając od euro6 nie bardzo jest miejsce 
aby dać ludziom czas na wymianę pojazdów, gdyż nie pozwoli na to sytuacja ekonomiczna większości ludzi. 

Uważam, że mieszkancy powinni dostać bezterminowe wyłączenie na obecnie posiadane pojazdy, a dostosowywać się do wymagań przy zmianie pojazdu. Uważam to za kpinę. Wyraźnie widać, że celem strefy nie jest ekologia. Mimo to uważam, że takie rozwiązanie jest konieczne, ale z możliwością rabatu na 
poziomie 99% dla mieszkańców,  osób dojeżdżających do lekarza, urzędów, sądów i w szeroko pojętych celach nierekreacyjnych. 

Uważam, że zasady te nie są jasne. Np 50 dni  w roku dla pojazdów historycznych nie jest jasne czy pojazd zaparkowany, ale nie jeżdżący po terenie sct 
wykorzystuje takie dni  czy nie. Na pewno nie powinno być wyłączenia dla pojazdów kościelnych. Grupą osób, która powinna być wyłączona z wymagań 
strefy są osoby niepełnosprawne. 

############# Nie wprowadzać strefy Nie wprowadzać strefy Nie wprowadzać strefy. Zamknąć lotnisko w Balicach bo tam też jest przyczyna dużej emisji  spalin. Jak chcecie wyeliminować zanieczyszczenia to 
zacznijcie od gigantów tj. samolotów. 

Dlaczego tylko mieszkańcy mają mieć takie udogodnienia a co z ludźmi którzy pracują w Krakowie i  muszą dojeżdżać własnym transportem. To jest jawna dyskryminacja. Porażka. To jak zapłaci to będzie mógł wjechać takim samochodem? Pomimo nie spełnia wymogów? Czyli  znowu ten kto będzie miał kasę i  zapłaci to ok. możesz 
wjeżdżać. A jak Cię nie stać na karną opłatę to się męcz biedaku. Z opłatą można wjeżdżać i  to nie ma już wpływu na czyste powietrze bo przecież zapłaciłeś. 
Brak konsekwencji  i  jawne wyłudzanie pieniędzy od ludzi. A nie łasla wymyśleć jakieś katalizatory do samochodów na układ wydechowy?

Wszystkie pojazdy powinny być zwolnione z takich opłat. Wprowadzenie takiej strefy spowoduje że firmy zaczną uciekać z Krakowa bo koszty utrzymania 
będą wysokie, przełoży się na wysokość świadczonych usług i  sprzedawanych produktów co spowoduje że konsumentów nie będzie stać na te produkty i  
usługi. Firmy padną i  będą się zamykać lub uciekać z Krakowa. Urząd strąci dwóch z podatków jakie te firmy odprowadzają w danym mieście. Darzycie 
szybkimi krokami do zniszczenia wielu firm, wielu miejsc pracy jakie ludzie utracą dzięki waszym genialnym pomysłom. Nie pozostaje nic tylko 
pogratulować pomysłu. 

############# Brak stref czystego transportu byłyby najlepszym rozwiązaniem Nielogiczne jest, że nowe samochody z większymi emisjami spalin ale spełniające normę euro mogą wjechać a samochody małej pojemności z 
mniejszymi normami ale też bez wymaganego euro już nie. Cyrk 

Już wystarczająco nas kroją na strefach parkingowych, dodatkowe opłaty spowodują więcej sprzeciwów

#############
############# Dworzec autobusowy Kraków Czyżyny.

Dworzec autobusowy Podgórze SKA 
Dworzec czerwone maki

  Dla osób dojeżdżających do Krakowa z poza Krakowa 

Eniro 4 do końca  2025,
euro 5  do końca 2027

Negatywnie

#############
############# Strefą powinna obejmować wyłącznie okolice rynku i  Kazimierza Powinny być wytyczone trasy dojazdu do każdego szpitala w Krakowie Powinna być ustalona norma euro 4 dla samochodów z si lnikiem diesla. Okres ten powinien zostać wydłużony do 10 lat. Wymiana auta na nowe w czasie 5 lat jest dla przeciętnego mieszkańca Krakowa nierealna. Co się stanie z autami nie spełniającymi wymagań? Zostaną zezłomowane? Kto pokryje te koszta i  czy analizował ktoś w ogóle wpływ 

takiego ruchu na środowisko

############# w mojej skromnej opini sct powinna obejmować tylko stare miasto według mnie powinno sie dojechać wszędzie oprucz starego miasta a co z ludźmi którzy mają prace w krakowie przyjeżdżają z poza krakowa i  nie stać ich na nowsze auto tylko mają auto o standardzie euro1 jak dla mnie to całe to rozwiązanie wprowadzenie strefy czystego transportu na całym obsarze krakowa to straszna głupota jeździ wiele dostawczaków które są stare a ludzie dowożą warzywa czy inne produkty to wprowadzenie sct poprostu straca żródło utrzymania jak by nie kosztowało to krocia to nawet można powiedzieć ze dobre rozwiązanie powinna to tego być podpięta grupa społeczna osób pracujacych w krakowie z poza krakowa
############# Granica SCT, że to obszar pierwszej obwodnicy (Planty) EURO 3 dla si lników benzynowych i  EURO 5 dla si lników diesla. Polacy są stanowczo za biedni, że żeby kupować tak nowe samochody Nie powinno być takiego zapisu. Już sama Konstytucja zabrania dyskryminacji . Takie rozwiązanie już samo mówi nam, że że nie chodzi o ekologię, że tylko o zalatanie dziury w budżecie miasta. Strefa mogłaby objąć tylko zabytkowa cześć miasta i  wyłączyć z niej przedsiębiorców prowadzących tam interesy. 
############# SCT nie powinna wykraczać poza 2 obwodnicę. Jest wiele osób takich jak ja - jako osoba starsza, z ponad 30-letnim stażem pracy w firmie państwowej jeżdżę 10-letnim dieslem, bo nie stać mnie na zakup nowszego, a stan zdrowia nie pozwala mi na dojazd do pracy czy do 

lekarza (a muszę często 
 odwiedzać specjalistów w Krakowie) transportem publicznym, czy tym bardziej rowerem. Przepisy stanowią, ze Kraków musi utworzyć SCT, ale nigdzie nie jest powiedziane że musi ona obejmować całe miasto, szczególnie utrudniając życie osobom, które i  bez tego mają ciężko - 
ubogim, starszym, samotnym, schorowanym

To stanowczo nie wystarcza - jest wiele innych ośrodków zdrowotnych, gdzie przyjmują specjaliści, których muszą regularnie odwiedzać osoby starsze, 
schorowane, o ograniczonych możliwościach poruszania się transportem publicznym, a których nie stać na zakup nowego auta ani na ciągłe zamawianie 
taksówek z podkrakowskiej miejscowości, w której nie ma takich lekarzy.

Zamiast roku produkcji , powinna być badana jakość spalin przy okazji  przeglądu okresowego. Samochody które mogą legalnie poruszać się po Polsce, 
powinny mieć możliwość wjazdu również do Krakowa. Dlaczego nie trują w Skawinie, Zabierzowie czy Niepołomicach, a w Krakowie już tak?

Lepszym podejściem byloby ograniczenie ściągania tysięcy nowych mieszkańców do Krakowa i  zabudowywania ostatnich wolnych przestrzeni które kiedyś dawało przewietrzanie miasta. Przecież za tym idzie wzrost korków, wzrost emisji . To rozwiązanie przedstawia prawdziwy cel wprowadzenia strefy - nie czyste powietrze, a zasilenie budżetu miasta. Nie chodzi o zmianę wyjątków, tylko o zmianę całej reguły.

############# Uważam że taka strefa nie powinna istnieć Dojazd samochodem powinien być możliwy do każdego miejsca w Krakowie , za wyjątkiem historycznego centrum. Uważam że uderza to w ludzi ubogich. Stare samochody i  tak zostają wymieniane, jednak nie chciałbym być do tego zmuszony jeżeli korzystam z nich 
sporadycznie.

Uważam że żyjemy w jednym kraju i  każdy obywatel powinien mieć takie same prawa Jest to kolejna opłata dla obywateli

############# Strefa powinna obejmować rynek starego miasta Miasto nie powinno wykluczać mobilności w żadne sposób, strefa STC powinna obejmować tylko rynek starego miasta Wymagania powinny zostać zniesione Proponował bym aby cały aparat władz miasta miał dożywotni zakaz korzystania na terenie miasta z pojazdów innych niż mpk To jest zwykły haracz daj w łape i  płać bo my ekolodzy tak uważamy. Taka propozycja miej wiecej pokazuje że tu nie chodzi o żadną eko logie tylko wykluczenie 
mobilności mieszkańców i okolic oraz zarobek na tym wykluczeniu

############# Strefa czystego transportu w ogóle nie powinna być wdrożona. Jeśli  już jej wdrożenie zostało narzucone to jej obszar należy ograniczyć do absolutnego minimum (np. obszar obecnej strefy zakazu wjazdu A). Osoby potrzebujące poruszać się po Krakowie własnym pojazdem 
powinny mieć możliwość dotarcia do każdego jego miejsca bez dodatkowej konieczności korzystania z komunikacji  miejskiej lub TAXI. Swobodny dostęp powinien być wobec tego zapewniony w taki sposób, że kierowca może zaparkować pojazd w promieniu 20 min. pieszo od 
miejsca docelowego. Ma zatem możliwość podróżowania odpowiednimi drogami tak aby dostać się do miejsca postoju i  nie znajduje się wtedy w obszarze SCT. Implikuje to konieczność wyłączenia spod SCT wszystkich głównych dróg w Krakowie.

- Nie powinno się pozbawiać właścicieli  pojazdów do możliwości ich praktycznego użytkowania - zarówno tych spełniających niższe jak i  wyższe 
standardy emisji  EURO. Zapewnienie ogólnego, "społecznego" zadowalającego spełnienia standardów emisji EURO powinno wynikać z przystępności 
wymiany pojazdów starszych na nowe na wskutek korzystnych czynników ekonomicznych (np. niskie ceny; w ostateczności w wyniku dopłat lub 
programów dofinansujących) a nie reżimowymi regulacjami. Zdecydowana większość mieszkańców sama chętnie wymieniłaby pojazdy na nowsze gdyby 
tylko miała taką możliwość, ale nie pod przymusem. Jest także pewna i lość (nieznacząca pod katem ekologicznym) pasjonatów starszej motoryzacji 
chcąca móc praktycznie użytkować swoje pojazdy. Tak samo pewna i lość osób odczuwa sentyment do określonego samochodu i  nie chce go zmieniać 
mimo, że nie spełnia odpowiednich norm EURO. Nie powinno się takim osobom ograniczać ich praw do korzystania z ich własności. W ostateczności - 
skoro konieczność wprowadzenia SCT została narzucona - pojazdy starsze od wyprodukowanych w 1995 roku (niezależnie czy o zapłonie iskrowym czy 
samoczynnym) można uznać za bardziej szkodliwe pod względem ekologicznym nie zabraniając jednak możliwości ich użytkowania. Posiadacze takich 
pojazdów mogliby się nimi poruszać po Krakowie, ale musieliby opłacić dodatkową "ekologiczną" opłatę roczną 300-500zł. Mimo wszystko 
niesprawiedliwe jest narzucanie na obywateli  ograniczeń co do ich własności. Czy kupując samochód muszę przewidywać, że przykładowo za 10 lat nie 
będę mógł go tak naprawdę wykorzystywać i  stanie się bezwartościowy? To absurd.

Bezwarunkowe wyłączenie spod wymogów SCT. Abstra****ąc od faktu, że sama idea wprowadzenia SCT jest szkodliwa i  wadliwa zawsze powinna być możliwość wjazdu dla pojazdów nie spełniających 
wymogów Strefy.  Jeśl i  wprowadzenie SCT zostało narzucone to pojazdy niespełniające warunków powinny mieć możliwość wjazdu przez 24 doby w skali  roku 
(2 wjazdy miesięcznie). Każdy dodatkowa doba-wjazd to opłata 20zł.

-

############# Uważam, że miast powinno być podzielone na strefy podobnie jak mamy to w przypadku stref parkowania. Ścisłe centrum w obrębie Plant Krakowskich może być objęte zaproponowanymi normami. Pozostała część miasta nie może być objęta normami bardziej restrykcyjnymi 
aniżeli  te, które były w uchwale zakwestionowanej przez Wojewodę Małopolskiego.

W ubiegłym roku kupiłam samochód zgodny z normami, które miały obowiązywać na mocy uchylonej uchwały. Aby spełnić w/w warunki - norma dla 
diesla Euro 6 musiałam wybrać droższą ofertę. Teraz Prezydent Miasta chce zmusić mnie żebym w ciągu 5 lat sprzedała ten samochód ( który w Krakowie 
będzie niesprzedawalny) i  znowu kupowała coś droższego. Jeśli  Prezydent sfinansuje mi tę transakcję ( zakup samochodu tej samej marki, modelu,  
pojemności si lnika, i  innych parametrów z normą Euro 6 dt) to się zgadzam. W innym przypadku nie ma mojej zgody na zaproponowane normy. Nie 
posiadam takich środków na realizację dziwacznych pomysłów. No i  oczywiście zastanowię się nad oddaniem głosu ( osoba, komitet wyborczy) w 
najbliższych wyborach samorządowych. Dla mnie kluczowym problem jest stabilność przepisów i podatków.

Okres wyłączeń dla mieszkańców to 30 lat, nie wcześniej niż zostaną uruchomione wszystkie l inie metra w Krakowie. Opłata wyłącznie dla osób, które nie płacą podatków w Krakowie.

############# Jestem przeciwny łamaniu moich praw do swobody posiadania, przemieszczania się, oraz jakiejkolwiek innej przez ludzi, którzy pobierają wypłatę także z moich podatków. Czyli  jeżeli nie będę mógł dojechać do lekarza, szpitala, przychodni i  będzie to powodem pogorszenia mojego,lub innej osoby, stanu zdrowia, rozumiem, że 
urzędnicy wezmą za to całkowitą odpowiedzialność.

Pojazd dopuszczony do ruchu, spełnia wszelkie wymagania. Gdyby było inaczej, zostałby zdyskwalifikowany podczas badania technicznego. Planujecie wprowadzenie dyskryminacji , zaś tego zabrania KONSTYTUCJA, oraz zwykła ludzka przyzwoitość. Narobil iście długu z poprzednim prezydentem i poszukujecie pieniędzy. Wyjątki to rodzaj dyskryminacji, zaś wszyscy są równi wobec prawa. Zapominacie o tym, kiedy jest to dla was niewygodne.

############# Samochody już będące w posiadaniu mieszkańców powinny być bezterminowo dopuszczone do wjazdu w strefę. Ograniczenia powinny dotyczyć tylko pojazdów zakupionych po dacie wejścia SCT. 
############# Bez strefy Zły pomysł Brak słów Nie komentuje Od kiedy opłata poprawi jakość powietrza? Zmusi tylko ludzi do kupowania nowych aut Nie powinno być żadnych ograniczeń!
############# Proponuję zrezygnować z SCT całkowicie w zamian za kampanię odpowiednio przygotowaną. Szczegóły poniżej. Jak wyżej, proponuję zrezygnować z SCT całkowicie. Jeśli  jednak miałbym skomentować same wyłączenia wewnątrz aktualnie proponowanych granic to 

moim zdaniem robienie wyłączeń:
- tylko potwierdza, że mieszkańców Krakowa a zwłaszcza okolicznych gmin nie stać na SCT;
- sztucznie tworzy potrzebę zatrudnienia kogoś kto będzie pracował nad l istą wyłączeń, co oczywiście jest kosztowne;
- będzie tworzyć kontrowersje i denerwować tych którzy znajdą miejsca, które na l iście takich wyłączeń powinny być a nie są, bo urzędnik je na przykład 
pominął lub uznał, że tam się znaleźć nie powinny.

Uważam, że poszerzanie SCT teraz to błąd. Powinno to być poprzedzone dobrze przygotowaną kampanią, która trwała by przynajmniej ki lka lat. Czyli np. 
ktoś mógłby przygotować dane na temat tego i le samochodów w Krakowie np., w ciągu tygodnia przyjeżdża, jakie i lości i  jakich zanieczyszczeń produkują 
w tym czasie. Następnie taka kampania powinna informować jak wpływa to na poziom zanieczyszczeń w powietrzu - mam tu na myśli  informacje, które 
widzimy np., na tablicach przy przystankach czy w aplikacjach mobilnych. Oczywiście muszą być brane pod uwagę tutaj również zanieczyszczenia 
produkowane przez źródła inne od samochodów. Dobrze byłoby ująć wręcz wszystkie najważniejsze źródła zanieczyszczeń w powietrzu w mieście. Dane 
powinny być dokładne (np., w procentach). To powinno uświadamiać wszystkich jaki jest sens skupiania się na pozbyciu się np., starych diesli  (jeśl i  
oczywiście zdobyte podczas przygotowywania kampanii  dane by pokazywały że to faktycznie pomoże). Taka kampania powinna być przeprowadzona w 
sposób, który sprawiłby, że informacje dotarłyby do każdego. Powinno to trwać kilka lat, tak, żeby ludzie po zauważeniu, że faktycznie warto skupić się 
na tym, żeby samochody na ulicach były nowsze. Kilka lat później można by wprowadzić takie SCT jak proponowane teraz. 
Przede wszystkim chodzi mi o to, że takie decyzje powinny być poparte dokładną analizą i  udowodnieniem, że to faktycznie ma sens. W końcu chodzi o to 
jaki samochód ludzie kupują, a jest to często jeden z większych wydatków w życiu. Oczywiście zdaję sobie sprawę, że to byłoby trudne zadanie, ale 
pewnie też nie takie statystyki były robione. Poza tym ktoś skorzysta na tym, że ludzie będą zmuszeni  wymienić auta, bo część z nich zapewne kupi auto 
nowe. Będą to wtedy producenci samochodów z krajów właśnie tych, które nałożyły na Polskę przymus SCT w miastach. Wpłynie to również negatywnie 
na rynek samochodów używanych. Z powodu SCT ceny samochodów starych, ale spełniających wymogi wzrosną niewspółmiernie do ich faktycznego 
stanu i  wartości dla przeciętnego potencjalnego nabywcy.
Myślę również, że my Polacy możemy mieć swoje sposoby na problemy a nie robić wszystko tak jak kraje zachodnie. Niech będą dla nas inspiracją i  nie 
"małpujmy" ich. Nie pozwólmy również im narzucać na nas czego tylko zechcą. 

Ten bufor to tylko próba zadowolenia mieszkańców. Co z osobami przyjezdnymi z okolic, których jest zapewne stosunkowo bardzo dużo? Bez sensu. To zwykły populizm w celu zyskania aprobaty części, która może zaważyć o wprowadzeniu uchwały. Bardzo źle. Korzyści finansowe z powodu wprowadzenia SCT powinny wynikać z zachęcenia ludzi do kupienia określonych samochodów a nie z karania tych 
którzy nie chcą bądź nie są w stanie się dostosować!!! Jak ktoś wyliczy, że na przykład czerwony kolor ubrań wpływa źle na ludzi w Krakowie to również 
będziemy obarczać opłatą tych którzy taki np. noszą i  lubią?! Tragiczne podejście.

Odniosłem się do tego wyżej. Lista wyjątków potwierdza tylko, że zmiana nie jest oddolna, a nadana jest z góry. Powodzenia w następnych wyborach jeśli  
takie SCT zostanie wprowadzone. 

############# Żeby dotyczyła samochodow zarejestrowanych na obecnego właściciela (zakupionych) po dacie wprowadzenia strefy czystego transportu, dlaczego zwłaszcza mieszkańcy maja być zmuszani do zmiany samochodów ? Sprawiedliwie będzie jeżeli  po wprowadzeniu strefy mieli  
wybor czy kupic samochod którym można się poruszać po krakowie czy taki którym nie mozna. Ale jak już maja taki samochod to dlaczego maja być dyskryminowani ?

Od strony Prokocimia powinni np moc dojechać do Wisły czyli  ograniczyć strefy do ścisłego centrum i kazimierza Euro 3 powinny moc się poruszać Jak w pierwszej odpowiedzi samochody nabyte przed wprowadzeniem strefy powinny moc się po niej poruszać bez ograniczeń a nabyte po dniu wprowadzenia strefy tylko te spełniające i  nie dotyczy to tylko mieszkańców ale wszystkich chętnym przyjechać do krakowa Tak moze być jednak dla samochod nabytych po dniu wprowadzenia strefy Historyczne tak tylko że nie koniecznie kazdy chce mieć je zarejestrowane na tzw żółtych tablicach i  tu pojawia się problem dlatego poraz kolejny 
powtórzę o dacie rejestracji  (zakupu samochodu)

############# ścisłe centrum miasta diesel z normą Euro 5 to rozwiązanie powinno zostać uznane dobre rozwiązanie
############# Strefa powinna obejmować tylko i  wyłącznie rynek główny okres 25 lat wyłączenia spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców Krakowa. okres 25 lat wyłączenia spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców Krakowa.

############# Tylko centrum miasta wraz z dzielnicami Kazimierz i  Podgórze. Wszystkie Park and ride na obrzeżach miasta. Wszystkie auta powyżej 3,5 tony zakaz wjazdu chyba, że elektryczne.
Auta mieszkańców Krakowa (rejestrację KR oraz KK) mają uprawnienia dojazdów do domów (diesel min. Euro 5)

Jak wyżej, mieszkaniec miasta musi mieć jak dojechać nie musi być milionerem może mieć starsze auto, płaci tu podatki !!! Opcją dla nie mieszkających w Krakowie - jak najbardziej ok Jest ok

############# Zdecydowanie SCT obejmuję za duży obszar, po drugie wydzielanie z pasów drogowych ścieżek rowerowych już mocno ograniczyło ruch samochodowy w Krakowie. Nie chcemy SCT ! Obiekty handlowe, Punkty usługowe, Przedszkola, Szkoły i  placówki edukacyjne. Miasto planuję paraliż całego miasta albo wprowadza martwe uchwały. Brakuję propozycji weryfikacji  takich samochodów aby nie obciążało to budżetu miasta. Przepalanie pieniędzy przy deficycie aby uruchamiast machinę 
(nikt nie wie jak ma to wyglądać) i  ukarać kogoś mandatem za tylko dlatego, że ma samochód z 2004 a nie 2005 jest racjonalnym pomysłem ! 

Likwidacja SCT. Jeśli  to się nie uda to dla mieszkańców Krakowa - okres wyłączenia do 2050 roku. Uważam, że nie ma co straszyć Krakowian - SCT powstanie sama naturalnie wraz z niskoemisyjnymi silnikami, degradacją istniejących pojazdów - sztuczne przyspieszanie tego 
efektu jest fatalnym pomysłem !!!

Pomysł dobry ALE okres 3 lat jest zdecydowanie za krótki. Min rok 2050. Proszę nie dokręcać przysłowiowej śruby mieszkańcom. Remontujemy drogi w mieście 
dla duchów.

Po pierwsze robią Państwo fatalną kampanie informacyjną. Nawet w formularzu odnoszą się Państwo do odnośników zewnętrznych - tu powinien być l ink 
do strony, broszura graficzna. Gdzieś udało mi się znaleźć grupy specjalne, ale nie pamiętam czy jest to w projekcie czy uchwale, a z pytanie wynika tylko 
o samochodach specjalnych i  zabytkowych. Tak czy inaczej jest to bardzo szkodliwy pomysł na miasta.

############# Jestem przeciwko jakiejkolwiek strefie czystego transportu. Jestem przeciwko jakiejkolwiek strefie czystego transportu. Aktualny przegląd rejestracyjny powinien wystarczyć do wjazdu gdziekolwiek. Opieranie się na normie takiej czy innej euro do demagogia stworzona 
przez ludzi nie mających pojęcia o motoryzacji.

Nie powinno się dyskryminować nikogo. Nie dla strefy sct. Czyli  jednak nie chodzi o zanieczyszczenie tylko o kasę? To albo płacą wszyscy albo nikt. I należy przestać ściemniać, że chodzi o "ekologię" Cytując Orwella " wszystkie zwierzęta są równe ale niektóre są równiejsze od innych" Nie dla strefy pseudo czystego transportu!

############# Wprowadzenie normy Euro 6dt dla diesla burzy zaufanie mieszkańca do władz miasta. Kierując się zapisami uchylonej wcześniej uchwały ja i  część moich znajomych kupi liśmy samochody z normą Euro6 aby spełnić oczekiwania miasta. Teraz chcecie zmienić zasady gry i  nagle 
wprowadzacie normę euro 6 dt. zmuszając nas do sprzedaży w ciągu 5 lat tych samochodów i zakupu nowych. Złe, niestabilne prawo tworzone przez urzędników naraża nas na ogromne koszty. Co więcej już raz poniesione gdy zmienialiśmy samochody by dostosować je do 
uchylonej uchwały. To wprowadzanie kosztownego chaosu, który w efekcie przyczyni się do przegranej prezydenta w kolejnych wyborach. A szkoda. 

Wprowadzenie normy Euro 6dt dla diesla burzy zaufanie mieszkańca do władz miasta. Kierując się zapisami uchylonej wcześniej uchwały ja i  część 
moich znajomych kupil iśmy samochody z normą Euro6 aby spełnić oczekiwania miasta. Teraz chcecie zmienić zasady gry i  nagle wprowadzacie normę 
euro 6 dt. zmuszając nas do sprzedaży w ciągu 5 lat tych samochodów i zakupu nowych. Złe, niestabi lne prawo tworzone przez urzędników naraża nas na 
ogromne koszty. Co więcej już raz poniesione gdy zmienialiśmy samochody by dostosować je do uchylonej uchwały. To wprowadzanie kosztownego 
chaosu, który w efekcie przyczyni się do przegranej prezydenta w kolejnych wyborach. A szkoda
Zatem powinna po 2030 r. obowiązywać norma Euro 5, ostatecznie Euro 6 dla diesla. Lecz nie euro 6 dt. 

Jeżeli  tylko do 2030 r. to słabo. Jeśli  chcecie rujnować ludzi to róbcie to dłużej - będzie bardziej pasować do polityki ZDMK. 

############# Wypieprzyć do kosza. Nie powinno być strefy czystego transportu, ewentualnie wokół domu Miszalskiego. Każde miejsce powinno być bez tego poronionego pomysłu Każde auto wyprodukowane po 1939 roku powinno móc wjechać do miasta z wyjątkiem pojazdów należących do urzędników, ponieważ oni  zatruwają 
życie mieszkańcom.

Przez najbliższe 100 lat nie powinno się wprowadzać takiego rozwiązania. Opłata powinna wynosić maksymalnie 0zł 0gr Do wyłączeń powinny należeć wszystkie samochody z wyjątkiem pojazdów urzędników.

############# Euro 6dT to zdecydowanie za wysoko, najbardziej rygorystyczne strefy w Europie nie mają tak wysokich ograniczeń. Pierwsza forma zakładała Euro 5 i  
większość osób na takie właśnie auta się przesiadło.

############# Należy ją zmodyfikować - mianowicie strefę czystego powietrza zmniejszyć to centrum miasta - mianowicie samy rynek po l ini i  plant. Obszar sct jak i  sama ustawa nie została skonsultowana - dlatego w tej sprawie powinno odbyć się referendum Podstawowe wymagania sct jak i  sama ustawa nie została skonsultowane - dlatego w tej sprawie powinno odbyć się referendum. Sct może wejść w życiu lecz powinno dotyczyć wyłącznie obszaru rynku dzięki takiemu rozwiązaniu Kraków wywiąże się z obowiązań względem unii  europejskiej i  mieszkańców. Jest to błędne rozwiązanie. Ludzi nie stać na zmianę aut a teraz mają dopłacać aby pracować ? Czyli  rozumiem że bogaty człowiek może wjechać ciągnikiem 
starym bo go stać ?

Brak konsultacje urzędu miasta. NALEŻY SIĘ BEZWGLEDNE REFERENDUM 

############# nie powinno byc granic,a jesl i  juz,to oplata powinna byc uiszczana takze w druga strone nie powinnismy jako mieszkancy okolic krakowa pobierac oplaty za wjazd mieszkancow krakowa za zanieczyszczanie srodowiska to my mamy wiecej zieleni,o ktora dbamy

############# Wszystkie szpitale. Wszystkie urzędy Albo wszyscy, albo nikt!!! Bez wyłączania Zdecydowanie Nie. SCT ma służyć w definicji  poprawie jakości powietrza a nie pobieraniu dodatkowych pieniędzy Cały SCT to nic jak tylko kolejne ograniczenia bezsensowne. Chiny, Indie, USA mają za nic ochronę środowiska. 
############# NIE! dla jakiegokolwiek obszaru SCT Żadnej Strefy SCT nie chce. Żadnych ograniczeń i  nie dla SCT. Nie chce SCT. Nie chce SCT ani socjalizmu (w tym poboru opłat) europejskiego. Nie wyrażam zgody na wszystko co związane z SCT. Temat SCT należy odesłać do Brukseli  podtrzymujące, że swoje ****o niech sprzątają u siebie. 
############# Żadnej strefy Żadnej strefy Żadnych norm Bez ograniczen Żadnych ograniczeń Żadnych ograniczeń 
############# Rekomendujemy wywalić to badziewie do kosza. Rekomendujemy wywalić to badziewie do kosza. Rekomendujemy wywalić to badziewie do kosza. Rekomendujemy wywalić to badziewie do kosza. Rekomendujemy wywalić to badziewie do kosza. Rekomendujemy wywalić to badziewie do kosza.
############# SCT w granicach podstrefy płatnego parkowania A Wymagania są zbyt rygorystyczne i  nie mają nic wspólnego ze zmniejszeniem zanieczyszczenia powietrza. Dla przykładu 20letni  fiat z si lnikiem 0.9l ma 

emisje 3-4 razy mniejszą niż 2-3 letni SUV z silnikiem 3 lub 4l. Dlatego nie jest to żadna strefa czystego transportu tylko strefa wykluczenia 
komunikacyjnego zwykłych mieszkańców, których obecność na drogach widocznie bardzo przeszkadza prezesom, politykom i innym nowobogackim.

Jest to kolejny pretekst na drenowanie kieszeni kierowcow, którzy nie chca/nie mogą wymienić samochodu na spełniający te niedorzeczne wymogi

############# Jeżeli  standard emisji  miałby być jednym z wystarczających wskaźników, wymaganiem powinno być aktualizowanie tego wskaźnika dla każdego 
samochodu podczas przeglądu. Skutkowałoby to brakiem wykluczenia starszych samochodów, które w praktyce spełniają wymogi nowych norm emisji 
spalin, jednak nie mają ich wpisanych, ze względu na rok produkcji  i  maksymalnych obowiązujących wtedy norm

############# My mieszkańcy Krakowa nie chcemy SCT w naszym mieście. My mieszkańcy Krakowa nie chcemy SCT w naszym mieście. My mieszkańcy Krakowa nie chcemy SCT w naszym mieście. My mieszkańcy Krakowa nie chcemy SCT w naszym mieście. My mieszkańcy Krakowa nie chcemy SCT w naszym mieście. SCT nie jest potrzebna w Krakowie.
############# Proponuję objąć granicami SCT rejon wewnątrz Plant. Jest to niezwykle ważne historycznie i  atrakcyjne turystycznie miejsce. Jestem zdania, że zapewnienie tam czystego powietrza jest rzeczą kluczową i  dla nas, mieszkańców jak i  dla kochanych turystów. Sądzę, że miejsca znajdujące się poza granicami podanymi w pkt. 1 powinny mieć taką możliwość. Auto z roku 2025 o pojemności skokowej 3 lub 4 litrów choć spełni  Euro 6, albo i  7 i  tak wyemituje więcej zanieczyszczeń niż takie, dajmy na to, Tico. 

Choć stare to malutki si lniczek spali  malutko benzynki. I tyle wytworzy zanieczyszczeń.
Prawo nie może obowiązywać wstecz. Jeśli  samochód został kupiony przed wprowadzeniem takich przepisów to odebranie możliwości używania go właścicielowi wydaje się być niezgodne z tą zasadą. Tacy właściciele powinni  mieć prawo do użytkowania tych samochodów 
niezależnie od SCT.

Nie mam wyrobionego zdania. Emeryci nie należą do osób zasobnych. W większości. Często posiadają auta choć nie nowe to zadbane, wypieszczone. Dlaczego zmuszać emeryta do 
pozbycia się jego "cudeńka"? 
Sądzę, że powinni mieć możliwość używania swojego samochodu przez dowolny czas.
Szczególnie, że odebranie takiej możliwości kłóci się z rzeczą, o której pisałem w pkt. 4.

Konieczność (mimo pięcioletniego zwolnienia z takiego obowiązku) wymiany aut w krakowskich firmach nie tylko doprowadzi do zwiększenia cen 
towarów dostarczanych do sklepów. Obawiam się, że taka sytuacja może skończyć się niejednym bankructwem firm transportowych. Jeśli  nie - wzrost 
cen murowany.

############# W pierwszym etapie wzdłuż pierwszej obwodnicy potem systematycznie co kilka lat powiększanie jejj Moim zdanie to jest kpina, nia ma w Krk miejsc gdzie można zostawić samochód, a jak są to są małe. 
Idealny przykład Bieżanów i P&R, nigdy tam nie ma miejsca, dozy węzeł przesiadkowy powinien powstać w okolicach szpitala tam gdzie spotykają się 
transport zbiorowy i  tak z każdej strony. 
Robienie takich jak teraz są P&R jest chore, są małe i  pełne. 
Miasto niech zacznie od buodwy węzłów przesiadkowych a potem SCT. 
Kolejny przykład wzgórza krzeslawickie. 
Jest tam budynek niebieski który należy do miasta, parking tam powinien powstać piętrowy kolejny obok pętli . Założę się że oba by były pełne. 

Najpierw infrastruktura potem ograniczenia. 
Nie każdego stać na nowy samochód, urzędnicy jeżdżą służbowymi więc mają gdzieś mieszkańców!!!

10 minimum. Chore, opłaty i  już są ekologiczne?! 
Pytanie bez komentarza. 

############# Sama strefa starego miasta Każdy urząd, przychodnie, ośrodki zdrowia, szkoły przedszkola, uniwersytety Standard euro bądź rok produkcji  nie powinien mieć wpływu na dostęp do strefy. Ograniczeniami  powinny zostać objęte samochody nie zarejestrowane 
w krakowie przez mieszkańców odprowadzających podatek. Jeśli  ich pobyt jest regularny tzn. Min 3dni w tygodniu. Jest to dużo lepsze rozwiązanie gdyż 
wiele osób które dojeżdżają spoza krakowa będą przesiadały się na inne pojazdy 

Mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni spod wymogów SCT na stałe Opłata powinna obowiązywać osoby spoza krakowa regularnie przyjeżdżające do Krakowa bez względu na strefę czystego transportu Krakowianie powinni być całkowicie wyłączeni  z  tej strefy 

############# Strefa powinna dotyczyć TYLKO i  wyłącznie obszar Rynku Głównego Nowy oraz Stary Kleparz Wymagania są stanowczo za duże, absulutnym maksimum powinno być euro 2 Taki okres wyłączenia powinien dotyczyć nie tylko mieszkańców Krakowa a wszystkich Jest to lepsza alternatywa niż całkowity zakaz wjazdu natomiast wciąż żałosna tak jak cały projekt Powinny zostać tutaj uwzględnione osoby spoza Krakowa które tu pracują, studiują i  na codzień przebywają. Jest to automatyczne odcięcie ludzi od ich 
miejsc pracy oraz nauki.

############# Nie wprowadzać strefy!!! Nie wprowadzać strefy!! Nie wprowadzać strefy!! Nie wprowadzać strefy! Nie wprowadzać strefy Nie wprowadzać strefy
############# Proponuję zrezygnować całkowicie ze strefu czystego transportu, któr spowoduje wykluczeni komunikacyjne wielu ludzi zarówno mieszkańców Krakowa, jak również ludzi dojeżdzających do Krakowa w różnych sprawach oraz przejeżdżających przez Kraków. Samochody, które 

mają aktualne badania techniczne, to to badanie mówi, że są dopuszczone do jazdy. Przypominam, że brak jest odpoi lwiedniej sieci obwodnic, dróg ekspresowych itd. W obrębie Krakowa. Strefa spowoduje brak możliwości swobodnego dowozu towarów i dojazdu firm 
usługowych do Krakowa. Ludzie zbiednieją już całkiem, a firmy zbankrutują.

A co ze Szpitalem Uniwersyteckim, Onkologicznym i innymi. A co z dojazdem do cmentarzy, szkół, uczelni i  urzędów. Nie każdy jedt zdrowy i  na chodzie i  ma 
możliwość jeździć komunikacją miejską. Co z rodzicami z ki lkorgiem małych dzieci. Co z niepelnosprawnymi poruszającymi się starszymi samochodami. 
Rok 2028 to już za chwilę.

Wszystkie samochody powinny mieć możliwość wjazdu wszędzie. Nie powinno się zabraniać wjazdu nikomu i nawet za 20 lat. To łamanie konstytucji , wolności swobody poruszania się i  wolności posiadania, co z tego że nikt nie zabrania posiadania starego auta, jak nie można się będzie nim poruszać. Chcecie nas uwstecznić? Nie zgadzam się, nie każdego na to będzie stać. Ludzie ledwo ciągną, nawet firmy, a jeszcze jakieś opłaty chcecie wprowadzać. To odbije się na wzroście cen 
towarów i usług. Pensje nie przystają do wysokości cen już obecnie.

Co z niepełnosprawnymi poruszającymi się specjalnie dostosowanymi pojazdami. A co z dowozem dzieci do szkół, przedszkoli, szpitali , przychodni, 
placówek edukacyjnych syarszymi samochodami.

############# Absolutnie nie powinno jej być. Jest to zwyczajne utrudnienie życia ludziom Wszystkie szpitale i  przychodnie - czyli  w zasadzie cały Kraków - czyli  SCT nie ma sensu Absolutnie nie powinno jej być żadnych Stref. w tym wypadku bogatsi mogą truć a biedni  nie .. A co z ludźmi, którzy żyją w Krakowie, ale nie są zameldowani ? to będą rejestracje krakowskie czy z małopolski ? 
a co ze studentami ? a co z ludźmi pracującymi w Krakowie i  dojeżdżającymi do Krakowa ?  
a co po 5 latach ? Dlaczego tylko 5 lat ? a nie 10 czy 15 ?
Wszyscy mieszkańcy (nie tylko zameldowani) powinni być wyłączeni i  nie przez tylko 5 lat

To tylko pokazuje absurd SCT - Nie ma to nic wspólnego z ekologią, czyli bogaci będą mogli  sobie wjeżdżać, a student czy człowiek biedny np. dojeżdżający do 
Krakowa do pracy  - będzie zmuszony do wydatków.
Np. Jak pracuje zdalnie poza Krakowem i  przyjeżdżam do krakowskiego biura 2 razy w tygodniu to też będę musiał płacić ? Nie ma to najmniejszego sensu

a co z ludźmi którzy żyją w Krakowie a nie są zameldowani ? a co ze studentami ? a co z ludźmi pracującymi w Krakowie a dojeżdżającymi do Krakowa ? 
Jest to zwyczajne utrudnienie życia ludziom

############# 1 lub 2 obwodnica Diesel od euro 5, bez objęcia aut już zarejestrowanych Bezterminowe zwolnienie dla mieszkańców Kpina Przy wprowadzeniu strefy należy zl ikwidować parking dla radnych prxy placu Wszystkich Świętych 
############# W Mieście są już wprowadzone strefy w ścisłym centrum Kościoły szkoły uczelnie  i td itp Sprawny samochód z norma euro5 nie jest wcale gorszy niż euro 6 czy wyżej  i  jest to potwierdzone w testach i  badaniach  Jeśli  wszyscy to wszyscy Albo nikt  idąc w tym kierunku mieszkaniec Krakowa powinien wnosić opłatę za wyjazd z miasta jeśl i jego samochód nie spełnia norm Złodziejstwo jak na każdym kroku Każdy kogo nie stać na zmianę samochodu 
############# Tak. Zostawić wszystko tak jak było przed wszelkimi durnymi zmianami i zakazami. Nie zgadzam się na Strefę Czytego Transportu w Krakowie. Nie zgadzam się na strefę czystego transportu w Krakowie. Kraków i okolice powinny być wolne dla każdego pojazdu który przechodzi przegląd. Sponsorowanie koncernów i oseudo ekologia. Nie zgadzam się na strefę czystego transportu w Krakowie. Zadnych okresiw czasu. Nie zgadzam się na strefę czystego transportu w Krakowie Źle. Nie zgadzam się na strefę czystego transportu w Krakowie Bez sensu. Nie zgadzam się na strefę czystego transportu w Krakowie 
############# Wyłącznie ścisłe centrum miasta Należy zmniejszyć zakres obowiązywania strefy Nie powinno być ograniczenia ilości wjazdów/rok dla pojazdów historycznych/zabytkowych.
############# Nie wprowadzać strefy Nie wprowadzać strefy Nie wprowadzać strefy Nie wprowadzać strefy Nie wprowadzać strefy Nie wprowadzać strefy
############# Euro 4 (zielona) powinna wystarczyć - tak jak w całej unii  europejskiej - ale dla stanu faktycznego a nie dla rocznika pojazdu. Pojazd można dostosować 

do wymogów.
To jest karygodne podejście! Można truć tylko wystarczy zapłacić! 

############# Tylko i  wyłącznie centrum Krakowa. Euro 4 dla diesle oraz benzyniaków to jest maks. Nikogo nie stać na nowsze samochody. Mieszkańcy Krakowa powinni dostać maksymalnie rok na wymianę samochodu na Euro 4 i  taka norma powinna zostać. Powinni mieć całkowity zakaz wjazdu jeśli  nie spełniają Euro 4. Jak zapłacą to samochód nagle się staje bezemisyjny ? Nie! To zwykłe okradanie ludzi oraz brak 
poprawy powietrza. 

############# Najmniejszy z możliwych, np. tylko Rynek Główny. Strefa w obecnej formie jest zdecydowanie za duża. Skoro stare samochody są główną przyczyną zanieczyszczeń, to problem sam się rozwiąże za ki lka lat. Ludzie sami zmieniają samochody na nowsze w 
ramach swoich możliwości.

Okres przejściowy jest ważny. Jednak jeżeli  Strefa będzie obejmować tylko Rynek Główny, 5 lat jako okres przejściowy może być wystarczające. Ograniczenie Strefy do Rynku Głównego rozwiąże ten problem. Osoby z grupą inwalidzką.



############# W granicach strefy powinno się znajdować jedynie Stare Miasto oraz ulice z nadzwyczaj dużym ruchem pieszych. patrz punkt 1. Jeżeli  jednak dojdzie do wdrożenia SCT na terenie większości miasta, powinny z niej zostać wyłączone wszystkie główne drogi wraz z 
otaczającymi usługami oraz Wszystkie drogi dojazdowe do parkingów P+R. W parze z wdrażaniem SCT powinna iść budowa parkingów P+R przy wszystkich 
dużych pętlach tramwajowych lub autobusowych.

Przykładowe lokalizacje nowych parkingów P+R:
- ul. Wielicka - Prokocim Szpital lub pętla tramwajowa Prokocim
- ul. Zakopańska - pętla tramwajowa Borek Fałęcki
- rozbudowa l inii tramwajowej ulicami Bohdana Zielińskiego + most Zwierzyniecki, Księcia Józefa wraz z budową parkingu P+R na Bielanach
- ul. Jasnogórska - wraz z rozbudową l inii  tramwajowej przez Azory
- ul. Kocmyrzowska - pętla tramwajowa Wzgórza Krzesławickie
- ul. Igołomska - pętla tramwajowa Pleszów
- ul. Christo Botewa - przystanek Półłanki

Bez miesc parkingowych skomunikowanych z tramwajem lub pociągiem, wdrażanie SCT nie ma żadnego sensu.

Wyłączenie wszystkich pojazdów zarejestrowanych jako zabytkowe. Zagrywka polityczna do następnych wyborów. W czym mieszkańcy sąsiednich gmin są gorsi? Czyli  jak się zapłaci to auta już nie trują? patrz punkty 1-5

############# NIE WPROWADZAĆ STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU NIE WPROWADZAĆ STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU NIE WPROWADZAĆ STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU NIE WPROWADZAĆ STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU NIE WPROWADZAĆ STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU NIE WPROWADZAĆ STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU
############# Tak zapoznałem się nie wprowadzać strefy Nie wprowadzać strefy wprowadzić na Rynku Głównym Nie akceptuję Mieszkańcy mieli  być zwolnieni tak wypowiadał się Prezydent Krakowa Kpina Nie wprowadzać strefy
############# SCT powinna zostac ograniczona do ścisłego centrum - obszar I oraz II obwodnicy, powiększona na całe miasto za np 5-10 lat. SCT powinna obowiązywać tylko auta kupione/zarejestrowane PO JEJ WPROWADZENIU. Niezależnie czy ktoś jest mieszkańcem Krakowa, czy też nie. Sama SCT jako pozbycie się najstarszych i  najbardziej szkodliwych aut (diesle) jest pozytywna, ale nie powinno się tego robić na 

zasadzie terapii  szokowej. Jeśli  SCT zacznie obowiązywać dopiero dla aut zakupionych po jej wprowadzeniu, unikniemy wykluczenia komunikacyjnego osób, które teraz są w posiadaniu aut niespełniających warunków SCT (wymiana auta, nawet na 10-15 letnie używane, przy 
dzisiejszych cenach aut jest kwotą którą wiele domowych budżetów może nie udźwignąć). Takie podejście zapewni natomiast że wszystkie nowo kupione/wymienione auta (przez mieszkańców Krakowa, oraz "okolic"), będą spełniały normy SCT.

źle. Przeczy to idei SCT.

############# Myślę że STP jak juz ma obowiązywać powinien byc w samym centrum Krakowa Mieszkańcy Kraków, którzy płacą tu podatki powinni byc zwolnieni z SCT Gdy zapłacą za wjazd to wtedy ekologia działa tak? To głupi  pomysł 
############# Jeżeli  SCT miałoby obowiązywać osoby spoza Krakowa od 1 l ipca 2025 roku, to obecnie przedstawione wymagania dla si lników benzynowych i  diesla są 

dalej za wysokie, ludzie spoza Krakowa, czyli  terenów wiejskich mają większą potrzebę z korzystania z samochodu, tak samo ogranicza ich dochód, 
realnie euro 3 dla si lników benzynowych, oraz euro 4 dla si lników diesla jest sprawiedliwym wyborem, jeśl i  strefa SCT miałaby obowiązywać od 1 l ipca 
2025, można wprowadzić etap pośredni w 2027/2028 gdzie zostanie zwiększony l imit dla samochodów benzynowych oraz diesla o klasę w górę, czyli  
euro 4 i  euro 5, ceny samochodów spalinowych w tych klasach dalej są wysokie i  nie każdy może sobie pozwolić na zmianę, szczególnie gdy te auta są 

Uważam to za bardzo uczciwe podejście Jest to bardzo fajna opcja, lecz uważam że opłata sugerowana czyli  500zl w skali  roku to dość duża opłata, przekłada się ona na 6 tysięcy w roku, lepszym 
rozwiązaniem byłaby opłata w wysokości 350zl, kwota dalej dającą do myślenia, ale nie aż tak zabójcza

Nie mam zastrzeżeń

############# Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT
############# Strefą powinno być objęte jedynie ścisłe centrum miasta. Norma euro 5 powinna być dopuszczona bez ograniczeń czasowych Nie powinno być ograniczeń dla mieszkańców i  osób płacących podatki w mieście. To dobra propozycja i  powinna obowiązywać również po 2030 roku. Strefa powinna obejmować ścisłe centrum i wtedy nie byłoby problemów i protestów.
############# Uważam, że strefę należy ograniczyć do obszaru dzielnicy Stare Miasto. Dla gmin Zabierzów, Wielka Wieś, Zielonki nie zaproponowali  Państwo wyłączenia do dojazdu do przychodni, szpitali i  parkingów znajdujących się na 

terenie dzielnicy Zwierzyniec, Bronowice, Krowodrza, Prądnik Biały.
od 1 l ipca br. zakaz wjazdu benzyna od 2000 r., diesel od 2005 r.
od 2030 zakaz wjazdu benzyna 2005, diesel 2010.

Wyłączenie nalezy zl ikwidować. Mieszkaniec Krakowa i  gminy sąsiedniej powinien być traktowany tak samo. Tworzycie w ten sposób problemy na peryferiach miasta, gdzie życie odbywa się zarówno w dzielnicy jak i  sąsiednim sołectwie - mam na myśli  parafie, cmentarze, 
osrodki zdrowia, sklepy. Przykład Bory Olszanica - ten obszar jest rozbity na 3 gminy - Kraków, gm. Zabierzów oraz Liszki. Stąd ludzie jezdza na zakupy do Chełmu, parafie mają w krakowskiej Olszanicy i  cmentarz też. Ośrodek zdrowia na Woli Justowskiej. Sasiad z jednej strony 
jest w Krakowie, z drugiej w Balicach i  już jest inaczej traktowany.

Płacenie za wjazd nie sprawi, że auto nie kopci. Zatem jaki cel jest - czyste powietrze, czy pieniądze? Traktory, kombajny... na peryferiach są rolnicy, nie zapominajcie o tym Państwo. Niektóre peryferie to nadal wyglądają i ich mieszkańcy mimo, że są 
krakowianami to zajmują sie rolnictwem i spokojnie te obszary mogłyby być wyjęte z SCT, a nawet być podkrakowską wsią.

############# Nie powinno się wprowadzać Stefy w ogóle ze względu na swój antyspołeczny wymiar W obszar całego miasta powinno się dać dojechać samochodem który przeszedł przegląd na stacji kontroli  pojazdów Każde auto bez względu na normę euro powinno mieć prawo poruszać się po Krakowie Każdy niezależnie czy mieszka w Krakowie czy nie powinien mieć prawo poruszać się po obszarze Krakowa każdym pojazdem beż względu na normy euro Każde auto bez jakich kolwiek zastrzeżeń powinno mieć prawo poruszać się po obszarze Krakowa Każde auto powinno mieć prawo poruszać się po obszarze Krakowa bez żadnych restrykcji  
############# Ścisłe centrum Krakowa lub granice płatnego parkowania Nie ma propozycji  dla wjeżdżających od strony ul. KOCMRZYOWSKIEJ !!!! Rok produkcji  nie może być wyznacznikiem. Stan niektórych starszych aut na benzynę gorzej powoduje zanieczyszczenie niż stare diesle.  Poza tym 

niepełnosprawny może wjechać autem w każdym stanie to jest dyskryminacja, za to mozna wygrać w sądzie. 
5 okresu przejściowego ok, ale potem auta tylko od 2018 to juz lekka przesada. Zamiast tego okresy przejściowe wieksze czasowo, powiększanie obszaru stc etapowe, lepsza dostępność komunikacji  dla ludzi spoza krakowa i  więcej parkingów p+r. Jak można robić strefę jak nie 
ma gdzie auta zostawić prze krakowem.

Zarobek dla krakowa, a nie walka o czyste powietrze. Dyskryminacja, jedni mogą,  drudzy nie. Jaka w tym jest walka o powietrze? Żadna. Albo wszyscy albo nikt. 

############# PRECZ ZE STREFĄ CZYSTEGO TRANSPORTU , ZIELONYM ŁADEM I WSZYSTKIMI WASZYMI LEWACKIMI IDEOLOGIAMI PRECZ ZE STREFĄ CZYSTEGO TRANSPORTU , ZIELONYM ŁADEM I WSZYSTKIMI WASZYMI LEWACKIMI IDEOLOGIAMI PRECZ ZE STREFĄ CZYSTEGO TRANSPORTU , ZIELONYM ŁADEM I WSZYSTKIMI WASZYMI LEWACKIMI IDEOLOGIAMI PRECZ ZE STREFĄ CZYSTEGO TRANSPORTU , ZIELONYM ŁADEM I WSZYSTKIMI WASZYMI LEWACKIMI IDEOLOGIAMI PRECZ ZE STREFĄ CZYSTEGO TRANSPORTU , ZIELONYM ŁADEM I WSZYSTKIMI WASZYMI LEWACKIMI IDEOLOGIAMI PRECZ ZE STREFĄ CZYSTEGO TRANSPORTU , ZIELONYM ŁADEM I WSZYSTKIMI WASZYMI LEWACKIMI IDEOLOGIAMI
############# W cywilizowanym kraju, takie rzeczy wprowadza się z wyprzedzeniem, powinno być wprowadzone to co zostało przegłosowane 2 lata temu czyli  przez 

najbliższe lata możliwość wjazdu dla diesla norma euro5 lub 2010 rok. Jest naprawdę dużo ludzi którzy mieszkają ki lka ki lometrów od granic miasta a 
w Krakowie prowadzą firmę, mają lekarza albo schorowanych rodziców. 

To bardzo zle rozwiązanie, jest naprawdę dużo ludzi którzy mieszkają ki lka ki lometrów od granic miasta a w Krakowie prowadzą firmę, mają lekarza albo schorowanych rodziców. To jest wstyd dla osób które wogole coś takiego proponują. To jest poprostu dzielenie ludzi, jest naprawdę dużo ludzi którzy mieszkają ki lka ki lometrów od granic miasta a w Krakowie prowadzą firmę, mają lekarza albo 
schorowanych rodziców. To jest pompowanie budżetu kosztem ludzi dzięki którym to miasto się rozwija.

Oczywiście taka l ista jest szkodliwa, bo zaraz znajdą się kombinatorzy co będą sobie załatwiać różne wyłączenia, a szary człowiek co mieszka 500m od 
miasta, ma schorowanych rodziców w mieście, który ledwo wiąże koniec z końcem będzie płacił grubą kasę do budzetu

############# Ok Park Andrzej Ride Rybitwy/Płaszów Prawidłowe podejście w projekcie W porządku  jest to rozwiązanie poszerzone o seniorów powyżej 70 roku życia Prawidłowe W porzedku 
Historyczne zabytkowe poszerzyć do 100 dni  ponieważ zabytkowym autem nikt nie jeździ w zimie. 

############# SCT nie powinno obejmować dojazdu do P+R Bieżanów z A4 (ul. Mała Góra) przynajmniej w najbliższych latach. Opłata godzinowa jest zbyt precyzyjna, opłata dzienna ma większy sens. Opłata mogłaby być zwiększana co roku, ale okres w którym istnieje możliwość wjazdu 
za opłatą powinien być dłuższy (do 2030).

############# Ścisłe centrum  miasta ,wokół plant. Nie dobra propozycja Euro 5 diesel, euro 4 benzyna, 10 lat Nonsens,gdyby wszyscy zapłacil i  i  jezdzil i  starymi pojazdami to nie przyniosło by to efektu poza nabijaniem kasy. Historyczne ,zabytkowe bez l imitu dni  w roku
############# Powinna być ograniczona ulicą Basztową, Westerplatte i  dalszymi tworzącymi pierwszą obwodnicę. Strefa ograniczona pierwszą obwodnicą nie wymaga wyłączeń. Samochody benzynowe powinny spełniać na terenie SCT normę euro 2 a diesla euro 3. Strefa ograniczona pierwszą obwodnicą nie wymaga wyjątków. Opłaty są próbą wzmocnienia budżetu Krakowa kosztem najbiedniejszych, których nie stać na 19 letnie i  zarazem sprawne samochody. Strefa ograniczona pierwszą obwodnicą nie wymaga wyjątków. 
############# SCT tylko w ścisłym centym miasta. Wiecej w krakowie Park and Ride. Więcej Park and Ride po za miastem. Brak zakazów na dojazdach do Park and Ride

STC w ścisłym centrum. 
BEZYNA EURO 4. DIESEL EURO 6. 
ALE POD WARYNKOEM TAKIM ŻE JAK JAKAŚ SLUŻBA ZOBACZY DYMIĄCEGO POTWORA NOWEGO CZY STAREGO ODRAZU REAGUJE I ELiminuje Z RUCHU 
DEOGOWEGO. 

6 lat więcej. Panie prezydęcie. Mieszkańcy Skawiny Wieliczki Proszowic Niepołomic to defektów mieszkańcy Krakowa. Oni na siłę pragą załatwiać swoje sprawy w krakowie bo mają meldunek Krakowski i  im tak wygodnie. Opłata dzienna Brak zwolniej. Teraz co drugi samochód to zabytek czy specjalny Pług zimowy w lecie. Albo Camper z Fiata 126. 

############# Ścisłe centrum miasta ok, jak dla mnie wychodzenie poza aleje z taką strefą to ograniczanie praw obywatela oraz odbieranie pasjonatom prawa do poruszania się tym co kochają Dziękujemy za łaskę, strefa jest wyimaginowanym obszarem który nie powinien być wyłączony przy obecnym stanie gospodarki Powinny zostać wykluczone z tej decyzji  samochody klasyczne/zabytkowe/starsze ale małoemisyjne pojazdy. Posiadam vw garbusa z 73roku. Wyjeżdżam 
nim tylko na miasto dla czystej przyjemności. Ludzie się oglądają, dużo się uśmiecha, zrozum człowieka on Ciebie zrozumie! Już nie wspomnę o moim 
ukochanym bmw e39 które ma normę euro 3 i  również nie mogę nim wjechać do miasta!

Tak. Po pierwsze powinno być dożywotnie zwolnienie dla wszystkich mieszkańców powiatu!! Jak nie wiadomo o co chodzi to chodzi o pieniądze, brawo brawo!

############# Tak - zaostrzyć Zredukować do 2ch lat Nie! Truciciele wyrzucić z miasta !
############# SCT powinna sowim obszarem obejmować tylko ścisłe centrum miasta  anie obszar całego miasta. Okres 5 lat powinien obejmować również mieszkańców całej aglomeracji  a więc wszystkich sąsiadujących powiatów. Możliwość wjazdu do strefy po wniesieniu opłaty jest skandaliczna i  jest zwyczajnym wypaczeniem idei SCT. Jest to jawny przejaw dyskryminacji  wobec mniej 

majętnych.
Wszyscy posiadający na własność nieruchomość na terenie miasta powinni być zwolnieni  z zakazu wjazdu do miasta.

############# Uważam, że nie należy się jej wcale wprowadzać! Proponuję aby wszyscy urzędnicy z Krakowa przesiedli  się na rowery. Uważam, że SCT to bardzo zły pomysł. Odrzutem samochodów niedających się do ruchu są SKP, a nie żadne wydumane SCT... Proponuję dla mieszkańców Krakowa wprowadzenia ograniczeń w poruszaniu się po gminach ościennych..  Mamy zamknąć się w gettach? Obudźcie się... i  skończcie z waszymi eko rojeniami... !! Proponuję opłatę dla wszystkich mieszkańców Krakowa wjeżdżających w weekend do gmin ościennych. Co Państwo na to? Miło? Co z autami na LPG? To jest najbardziej ekologiczny sposób zasilania.. i  najbardziej powszechny... Jak można bredzić o elektryfikacji  transportu bez 
modernizacji  sieci przesyłowych, budowy elektrowni węglowych/atomowych... 

############# Najlepiej aby tego w ogole nie wprowadzac cały kraków. Mamy fatalną komunikację miejską
############# Strefa powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum. Strefa parkingu A i  B czyli  ścisłe centrum Uważam że wprowadzenie Euro 6 dla pokazów z si lnikiem diesla jest wysoko wygórowaną normą, prawda jest ze diesle od euro 5 są już bardzo 

ekologiczne, wystarczy spojrzeć na wydechy pojazdów od roku ok 2011/12 mamy czysta końcówkę w przeciwieństwie do si lników benzynowych... 
Pojazdy euro 6 są po prostu drogie, nie będzie każdego stać na taką zabawkę, a użytkowanie benzyny może się okazać nie ekonomiczne. 

Jak najbardziej popieram Chyba jakiś żart?! Projekt niby dla ekologi, ale jak już ktoś zapłaci to już może wjechać. Równi i  równiejsi? A co z firmami które nie posiadają wpisu do dowodu o "pojeździe specjalnym"  a żaden inny pojazd nie wykona ich pracy? 
Betoniarki, bramowce, hds takie pojazdy potrzebne są do sprawnego funkcjonowania różnych ścieżek przemysłu.

############# Uwazam, ze strefa powinna obejmować wyłącznie centrum, nie całe miasto. Dużo osób nie stać na nowsze i  tym samym droższe samochody, komunikacją miejska jest coraz droższa i  nie wszędzie dojeżdża, jak się człowiek ma dostać do pracy? Uważam, że strefa powinna obejmować wyłącznie centrum. Moim zdaniem wymaganie młodszego niż 10 lat samochodu disesla jest niepoważne. Co mamy zrobić ze swoim autami? Warto by było rozważyć wyłączenie dla mieszkańców na podstawie umowy wynajmu mieszkania. Ta opłata jest niepoważna. Obniżcie ceny za komunikację miejską jak już chcecie jakieś opłaty. 
############# SCT w całym mieście, to absurd. 

Zróbcie ją w centrum jak już musicie
te kilka miejsc, to jakiś żart? a co z innymi placówkami i  P+R? zbyt wysokie!

zostawcie poprzednie wymagania euro3 oraz euro5 
uważam, że jeśl i ktoś ma samochód długo, to siłą rzeczy prędzej czy później go wymieni bez odgórnego przymusu.
Sądzę, że powinno być, tak, że jeśl i  ktoś jest właścicielem od dłuższego czasu, to żeby mógł tym autem jeździć bez ograniczeń, ale jak dokona zakupu po wprowadzeniu sct, to wtedy musiałby już mieć auto spełniające wymogi

rozwiązanie może i  dobre, ale dlaczego musi znikać po 2030?

############# Zlikwidować to całe sct Nie będzie potrzeby takich dojazdów po likwidacji  sct. Nie dziękujcie Norma emisji  euro nie ma żadnego wpływu na poziom zanieczyszczeń powietrza. Zatem brak sct to brak sztucznego problemu Mieszkańcy płacą to wymagają, ja płacę podatki w tym mieście od zawsze. Zatem nie życzę sobie ograniczeń. Mieszkaniec jeździ czym chce Mało wam pieniędzy ? Skok na kasę pod płaszczykiem ekologi Nie przez pięć lat ale dla mieszkańców który powiedzmy od 5 lat płacą podatki w Krakowie mogą jeździć czym chcą 
############# Tylko i  wyłącznie ścisłe centrum Krakowa - do 2 km od Rynku Głównego. Tam są największe zatory a dojazd do centrum innymi środkami jest bezproblemowy Jestem przeciwny projektowi prócz pkt 1. To nie samochody są głównym źródłem smogu tylko piece domowe i władze Miasta dobrze o tym wiedzą. Ludzie są coraz bardziej świadomi i  nie dadzą 

sobą manipulowac. CO2 to następna bzdura. Jego zawartość w atmosferze to jedyne ok 0,04 proc. Ma znaczenie, ale nie kluczowe. Liczę, że ludziom 
otworzą się oczy. Rok produkcji  pojazdu nie ma znaczenia. Pojazd ma być sprawny technicznie, a poziom emisji  spalin zgodny z rocznikiem i to policja 
oraz stacje kontroli  pojazdów są od tego, żeby tego pilnować. Żadnych ograniczeń rocznikowych! ZAMIAST SCT KONIECZNIE URUCHOMIĆ PROJEKT 
ROZWOJU TRANSPORTU JEDNOŚLADOWEGO. NAJBARDZIEJ ROZWINIĘTE MIASTA EUROPY OPIERAJĄ SIĘ NA RUCHU JEDNOŚLADÓW. TRZEBA DOSTOSOWAĆ 
INFRASTRUKTURĘ ORAZ WPROWADZIĆ ULGI MOTYWACYJNE DO ZAKUPU/ UŻYTKOWANIA JEDNOŚLADU.

Jestem przeciwny SCT prócz pkt 1. To zwykłe wyciąganie pieniędzy od kierowców! Jeśli  SCT by jakimś cudem weszła koniecznie muszą być wyłączone jednoślady (skutery, motocykle)

############# SCT powinna pokrywać się wyłącznie z granicami ze strefa parkowania A. Mieszkańcy Krakowa od razu powinni  mieć takie same warunki jak pozostali . W przeciwnym wypadku nie uda się poprawić jakości powietrza w Krakowie. Skok na kasę. Mieszkańcy Krakowa od razu powinni  mieć takie same warunki jak pozostali . W przeciwnym wypadku nie uda się poprawić jakości powietrza w 
############# Powinna dotyczyć obszaru wyłącznie ścisłego centrum miasta, rynek +planty , ewentualnie dodatkowo Kazimierz. J.w. Normy są zbyt wysokie głównie w przypadku pojazdów z silnikami diesla. W mojej opinii maksymalna granicą powinny być pojazdy z normą euro 6 a nie 

euro 6 dTemp, dla benzynowych pojazdów euro 3. Ponadto uchwała powinna przewidywać możliwość dostarczenia pojazdów mieszkańców miasta ze 
starszych roczników po uprzednim badaniu kontrolnym okresowym, które na podstawie pomiarów dopuści prawidłowo eksploatowany starszy pojazd 
do nieograniczonego wjazdu do strefy na określony czas do kolejnego badania. Dzięki temu kryterium nie będzie na podstawie roczników i teoretycznych 
tabelek a na podstawie realnych pomiarów.

Czas wdrożenia jest dobry ale niestety j.w. nie przewidziano możliwości dopuszczenia starszych pojazdów po uprzednim badaniu technicznym , cześć starych pojazdów np. zasilanych LPG lub CNG które generują znacznie mniejsze zanieczyszczenie z automatu zostają 
wykluczone. Co jest krzywdzące dla odpowiedzialnych użytkowników pojazdów.

Wysokość opłat jest absurdalna , w połączeniu z opłatami (najwyższymi w kraju) za strefę parkingową stają się nie do przyjęcia. Widać że chyba budżet się nie 
spina ... Proszę pamiętać że problem zanieczyszczenia powietrza w Krakowie jest w dużej mierze spowodowany przez sposób ogrzewania sąsiednich gmin a nie 
przez pojazdy mechaniczne. Zaostrzenie norm powinno być adekwatne do pozostałych problemów dla regionu. Bez uwzględnienia powyższego nie ograniczymy 
emisji  spalin a tylko będziemy mieli drożej co negatywnie również wpłynie na kwestie turystyki i  atrakcyjności miasta.

############# Uważam, że wprowadzenie Strefy Czystego Transportu w jakiejkolwiek formie jest całkowicie zbędne i  szkodliwe. Granice tej strefy powinny zostać zl ikwidowane, a cała inicjatywa wycofana. Takie regulacje ograniczają wolność mieszkańców, szkodzą lokalnym przedsiębiorcom 
i są wyrazem nieprzemyślanego zarządzania miastem. Zamiast tworzyć sztuczne bariery, należy skupić się na poprawie jakości dróg, rozwoju komunikacji miejskiej i wspieraniu mieszkańców w bardziej ekologicznych wyborach, bez przymusu administracyjnego.

Uważam, że takie wyjątki są jedynie próbą zamaskowania problemu, jaki niesie ze sobą Strefa Czystego Transportu. To rozwiązanie jest nieracjonalne i  
tworzy sztuczne podziały między mieszkańcami Krakowa i  osobami spoza miasta. Wprowadzenie takich miejsc wyjątkowych jest dowodem na to, że sama 
idea Strefy nie jest spójna i  przemyślana. Dlaczego wybrane miejsca mają być dostępne, a inne nie? Tego typu regulacje są niesprawiedliwe i  tylko 
pogłębiają chaos organizacyjny. Jedynym rozsądnym rozwiązaniem jest całkowite wycofanie się z pomysłu Strefy Czystego Transportu.

Proponowane wymagania dotyczące roku produkcji  pojazdu lub standardu emisji  Euro są absurdalnie restrykcyjne i  niesprawiedliwe. Wprowadzanie 
takich ograniczeń dyskryminuje właścicieli  starszych aut, które są w pełni sprawne i  wciąż spełniają swoje zadanie. Nie każdy mieszkaniec czy osoba 
spoza Krakowa może sobie pozwolić na zakup nowoczesnego pojazdu, a zmuszanie ich do tego poprzez przepisy jest niedopuszczalne. Tego typu 
regulacje są również nieproporcjonalne do rzeczywistego wpływu starszych aut na jakość powietrza – problem smogu w Krakowie ma wiele źródeł, a 
demonizowanie kierowców jest nieuzasadnione. Zamiast narzucać arbitralne ograniczenia, lepiej zainwestować w realne działania poprawiające jakość 
powietrza, takie jak wymiana pieców węglowych czy rozwój transportu publicznego.

Takie rozwiązanie jest wyrazem połowiczności i  braku konsekwencji  w projektowaniu przepisów. Jeśli  Strefa Czystego Transportu ma rzekomo poprawiać jakość powietrza, to dlaczego mieszkańcy Krakowa mieliby przez 5 lat używać aut, które rzekomo nie spełniają wymagań 
ekologicznych? To podejście jest niesprawiedliwe wobec osób spoza miasta, a jednocześnie pokazuje, że władze nie wierzą w skuteczność swojego pomysłu i  starają się unikać sprzeciwu mieszkańców. Takie półśrodki nie rozwiązują problemu, a jedynie go odwlekają, tworząc 
chaos prawny i  poczucie nierówności. Zamiast takich nieprzemyślanych wyłączeń, należy całkowicie zrezygnować z wprowadzenia SCT, które jedynie utrudnia życie kierowcom i wprowadza sztuczne podziały.

Propozycja wprowadzenia opłat za wjazd dla samochodów niespełniających wymagań jest skandalicznym przykładem próby komercjalizacji  problemu, który 
rzekomo ma być ekologiczny. Taki system nie rozwiązuje problemu emisji , a jedynie tworzy nierówności społeczne – osoby z większymi dochodami będą mogły 
bez przeszkód korzystać z samochodów, podczas gdy reszta zostanie zmuszona do kosztownej wymiany pojazdu lub rezygnacji  z transportu.

Wprowadzenie opłat nie poprawi jakości powietrza, lecz zamieni miasto w strefę dla bogatszych. Jest to kolejny przykład na to, że SCT nie jest rozwiązaniem 
ekologicznym, lecz sposobem na generowanie dodatkowych dochodów kosztem mieszkańców i kierowców. Jedynym właściwym krokiem jest wycofanie 
projektu SCT w całości.

Wprowadzenie tak rozbudowanej l isty wyjątków podważa sens i  skuteczność Strefy Czystego Transportu (SCT). Jeśli  celem jest poprawa jakości 
powietrza, to dlaczego tworzy się tyle wyłączeń, które de facto umożliwiają poruszanie się pojazdów niespełniających norm? Takie podejście jest 
niesprawiedliwe wobec osób, które będą musiały dostosować się do restrykcji, podczas gdy inni, dzięki wyjątkom, będą mogli  je omijać. To prowadzi do 
chaosu i  poczucia nierówności wśród mieszkańców oraz osób spoza Krakowa.

Zamiast wprowadzać skomplikowane regulacje z licznymi wyjątkami, które mogą być trudne do egzekwowania i  budzą kontrowersje, lepiej skupić się na 
realnych działaniach poprawiających jakość powietrza.

############# Zakłady świadczące usługi.
############# Strefa Czystego Transportu powinna ograniczać się co najwyżej do plant. Dlaczego sprawne technicznie samochody tylko starsze mają być wykluczone? Standardy emisji Euro są normami które koncerny samochodowe 

oszukują, poza tym mniej zanieczyszcza sprawny technicznie 20 latek niż niesprawny 3 letni diesel, a to ten drugi spełnia normy. Uważam, że sprawne 
technicznie pojazdy nie powinny być wykluczane. 

To jest absurd, większości mieszkańców krakowa nie stać na zakup nowych samochodów i za pięć lat też nie będzie ich stać! A dlaczego niespawne ale mieszczące się w normie mogą wjechać a te starsze ale sprawne mają płacić? Niech płacą wszyscy albo nikt! A za 5 lat co? Zrozumcie - mieszkańcy tego nie chcą, uważam, że mydlenie oczu 5 letnimi wyłączeniami jest bzdurą, krakowianie nie są głupi , pokażemy 
wam to przyt okazji  nastęnych wyborów. 

############# Brak uwag Brak uwag Brak uwag Wystarczyłby okres 3 lat Zgadzam się na takie rozwiązanie jako "przejściowe" Brak uwag
############# Strefa powinna obejmować tylko rynek głowy ścisle centrum Proszę dać pieniądze mi na nowy samochod Nie powinno być wymagań to ograniczenie swobody obywatelskich Powinno być 10 lat Ok Prawo powinno być takie samo dla wszystkich bez wyjatkow
############# Całkowite zniesienie strefy w całym Krakowie. Jak można narzucać opłatę za konstytucyjne prawo do przemieszczania się po terytorium kraju jakim jest miasto Kraków. To łamanie praw wolnościowych Polaków oraz dyskryminacja ludzi których nie stać na płacenie 

miesięcznych abonamentów oraz tych którzy nie mają środków na wyminę swoich samochodów. 
Nie Żadnych restrykcji w tym zakresie. Żadnych restrykcji  i  ograniczeń w tym zakresie. Żadnych restrykcji  i  ograniczeń w tym zakresie. Żadnych restrykcji  i  ograniczeń w tym zakresie.

############# Tak. Granica powinna przebiegać na pierwszej obwodnicy Krakowa Cały Kraków z wyłączeniem starego miasta powinien być wyliczony z sct Są za bardzo rygorystyczne i  powinny zostać złagodzone dla samochodów na benzynę bez ograniczeń a dla diesli  to euro 1 Powinna zostać wydłużona do 10 lat Proponuję zmienić osoby które będą płacić te opłatę i  cele tej opłaty. Powinni płacić radni z własnej kieszeni, którzy chcą wprowadzić cst na rzecz osób które 
zostaną poszkodowani przez sct. Radni z własnej kieszeni  powinni dofinansowywać zakup nowego auta jak i  powinni płacić za darmowa komunikacje miejska 
dla mieszkańców  

Zezwolił bym wszystkim na wyjazd do miasta z wyjątkiem elektryków i pojazdów radnych miasta.

############# Nie Nie Nie Nie Nie Nie

############# Gminny ościenne także powinny mieć czas do 2030 nieodpłatny na wjazd do miasta, zwłaszcza że ludzie do pracy dojezdzaja Gminy ościenne także powinny być zwolnione z oplat Wysokość opłaty w skali  roku jest za duża.

############# NIE NIE NIE NIE NIE NIE
############# Ankieta jest bezczelnym zapytaniem czy jesteś za dyskryminacją i  pozbawianiem praw obywatelskich w imię wyimaginowanego dobra, najczęściej wspólnego, czy się temu sprzeciwiasz. Zatem ja wyrażam swój sprzeciw. Mówię wyraźne NIE dla strefy czystego transportu w 

Krakowie.
Dyskryminacja ze względu na miejsce zamieszkania. Dyskryminacja ze względu na wiek mieszkańców i ich status materialny.

############# wogóle jej nie wprowadzać , lub zamkn ąć w obrębie 1 obwodnicy nie wprowadzać strefy standart emisji  euro nie ma znaczenia zmienic na bezterminowe niew wprowadzac strefy , pytania są tendencyjne nie wprowadzac strefy
############# Samochody mieszkańców zarejestrowane do 01 l ipca 2025 powinny być wyłączone spod wymogów SCT bezterminowo!
############# Granica nowej sct powinna przebiegać na pierwszej obwodnicy Krakowa i  powinna zawierać tylko stare miasto Tak są takie miejsca ale jeśl i  bym miał wymieniać to zajęło by to za dużo czasu ponieważ cały Kraków poza starym miastem powinien być wyłączony z stc Zaproponowany standard emisji  euro  jak i  wiek aut jest absurdalnie wysoki i  dla wielu mieszkańców Krakowa jak i  okolicznych miejscowości i  

turystów którzy odwiedzają nasze miasto jest nie możliwy do spełnienia 
Ten okres powinien wynieść co najmniej 10 lat Jest to kuriozalny pomysł ponieważ osoba, która mam stary samochód i  ledwo co wiąże koniec z końcem ma finansować zakup nowego disla dla radnego ,który 

głosował za tą absurdalna sct. Nowy diesel radnego będzie  więcej pali ł i   bardziej zanieczyszcza krakowskie powietrze niż samochód osoby która ma płacić.
Proponuję wyłączyć z tego zakazu dorożek  i  furmanek  ponieważ dojdziecie do wniosku że koń za bardzo zanieczyszcza środowisko Krakowa a nie 
betonoza i  zabudowanie wylotów powietrza z Krakowa

############# tylko pierwsza obwodnica strefa powinna byc tylko w ścisłym centrum EURO 4 dla benzyny i  diesla !
Powinien byc zakaz samochodami cięższymi niz np 1200-1500kg gdyz zużywają mocniej i  szybciej opony i  tym samym zwiększają zapylenie. Waga 
pojazdu zamiast EURO norm!

skrajna niesprawiedliwosc  Mieszkam pod Krakowem, jednocześnie mam mieszkanie w Krakowie. Nie mogę byc zameldowany w dwóch miejscach! Poza tym to jak jest: samochod mieszkańca nie zanieczyszcza powietrza? naruszenie zasad równości! naruszenie zasad równości!

############# Maksymalnie ścisłe centrum, stare miasto, obszar turystyczny tak aby nie ograniczać rozwoju miasta i  dostępu do setek miejsc pracy. Każdy szpital jest ważny i  dojazd do niego powinien być swobodny ze względu na różne specjalizacje i  ich dostępność w poszczególnych jednostkach Nie ma badań wskazujący h że samochody są przyczyną zanieczyszczenia powietrza w mieście, wielu naukowców z Krakowa twierdzi że to usytuowaniem 
geograficzne i  topografia terenu wpływa na zanieczyszczenie powietrza a same zanieczyszczenia spływają z okolic miasta i  się kumuluja w szczególności 
przy bezwietrznej pogodzie. Takie standardy emisji  to skok na kasę dla biedniejszych mieszkańców i chęć wymuszenia zakupu nowszych samochodów. 
Niejednokrotnie samochody o niższych standardach są w lepszej kondycji niż te nowe z wyarubowanymi standardami i standardem tylko na papierze a 
faktycznie wycięta ekologia aby samochód mógł wogole jeździć. Świetnym przykładem są dymiace autobusy w standardzie euro 6 dumnie opisanym na 
tyle autobusu który ciągnie smuge dymu przy odjezdzie z przystanku. Warto zajrzeć w rury wydechowe samochodów, niejednokrotnie te w standardzie 
nawet euro 2 mają czystszy wydech niż te euro 6

A i le jest tych samochodów? Połowa? Skok na kasę, opłata sprawi że staną się ekologiczne i  powietrze będzie czystsze? To jest rojnowanie wolności obywatelskich, ograniczenia w rozwoju miasta i  
dostępu zwykłych obywateli  do infrastruktury, miejsc pracy i  mieszkania. Pieniądze nie wyczyszcza powietrza a jedynie zasila czyjeś kieszenie. 

Nie ma zgody na podziały. Każdy ma prawo do swobodnego przemieszczania się. Wystarczająca kara są korki generowane przez ciągle remonty robione w 
sposób taki aby za dwa lata był potrzebny kolejny. Pojazdy specjalne powinny świecić przykładem a są jakie są ale mają być zwolnione z wysrubowanych 
standardów. Kpina i  jeszcze raz skok na kasę 

############# Obszar starego miasta Bardziej restrykcyjne krzywdzące dla przedsiębiorców i mieszkańców okolicznych terenie. Spokojnie można mieć  zadbane auto 20letnie 5 lat to za krótki czas. Myślę że 10 lat przynajmniej potrzeba na takie zmiany. Warto też pomyśleć przynajmniej o wyłączeniach dla osób z gmin w Małopolsce którzy pracują w Krakowie Krzywdzące ze względu na koszt. Napełnianie kieszeni urzędników A co w przypadku kiedy mieszkaniec Krakowa się przeprowadził do gminy osciennej i  auto ma zarejestrowane w np zielonkach a chce poruszać się po 
mieście ....

Nie jesteśmy gotowi na SCT w takim wymiarze.

Wracamy do tworzenia kast. Nie zgodne z konstytucją. Jak będzie najniższa Krajowa 12 000brutto to można wprowadzać takie ostre restrykcje odnośnie 
poruszania się 

############# I OBWODNICA Wyciąganie pieniędzy od obywateli. Po zapłaceniu daniny, samochód mniej truje?
############# Nie zgadzam się na wprowadzenie strefy czystego transportu Nie zgadzam się na wprowadzenie strefy czystego transportu Nie zgadzam się na wprowadzenie strefy czystego transportu Nie zgadzam się na wprowadzenie strefy czystego transportu Nie zgadzam się na wprowadzenie strefy czystego transportu Nie zgadzam się na wprowadzenie strefy czystego transportu
############# Objecie strefa proponowanego w projekcie obszaru nie wniesie skutecznosci w odciazeniu glownych ulic centrum miasta w ktorych jest najwieksze natezenie ruchu. Tereny przylegajace oddalone od scislego centrum powinny byc zwolnione. Tam natezenie ruchu jest mniejsze i 

kierowcy mogliby wybierac wlasnie drogi mniej uczeszczane. Ilosc pojazdow na tych drogach sie zwiekszy co nie wplynie na ich przepustowosc negatywnie a odciazy centrum od korkow i  spalin .Jezeli  jest to trudne i  kosztowniejsze w realizacji  nalezaloby w tym wypadku 
odroczyc wprowadzenie sct a jesli  to niemozliwe zlagodzic normy Euro to regulacji  poprzedniej propozycji  czyli  E5 dla diesli i  E3 dla benzyn i  lpg. Wprowadzenie wysokich norm i mozliwosci oplat za niespelniajace ich pojazdy wywola chaos i  ogromna liczbe sporow poniewaz 
a to ktos nie zaplaci bo zapomni a to nawigacja go zle pokieruje i  wjedzie bez uprzedniego zamiaru. Kolejny kierowca stwierdzi ze przelew nie przeszedl a musial wjechac itd. Nalezy dac czas na dostosowanie pojazdow dla jak najwiekszej l iczby kierowcow, Przygotowac ich i  
oswoic z sytuacja.

Szpital Zeromskiego w Nowej Hucie jest ogromnym kompleksem leczniczym dla ludzi dojezdzajacych z miejscowosci osciennych Krakowa. Dojazd do niego 
rowniez powinien byc wylaczony ze strefy.

Samochody diesla z norma E5 i  benzyn E3 to jedna z najl iczniejszych grup w miejscowosciach osciennych Krakowa. Zablokowanie im wjazdu spowoduje 
chaos ogolnie rozumiany. Ludzie juz rozmawiaja o nieplacalnosci dojazdow do pracy. Nieoplacalnosci wizyt np. u weterynarzy krakowskich. Wyjazdow 
do sklepow w celach sondarzowych itp. Rozwazaja w/w mozliwosci w miejscowosciach poza obszarem objetym strefa. Nikt nie mysli o sprzedazy 
samochodu w ktory np. zainwestowal naprawiajac go zeby sprzedac ze strata i  kupic na kredyt auto mlodsze. Kalkulacyjnie to sie nie oplaca. Zaskutkuje 
to spadkiem obrotow w przedsiebiorstwach krakowskich oraz klopotami kadrowymi w w/w. Strefa zaszkodzi zamiast pomoc. Jezeli  juz musi zostac 
wprowadzona to delikatnie bo Krakow na tym straci.

W Krakowie mieszkaja tacy sami ludzi jak poza nim. Nie mozna dzielic spolecznosci na gorszy i  lepszy sort jak to juz ktos kiedys powiedzial. Jezeli faktycznie Strefa ma sluzyc ochronie srodowiska i  rozladowaniu korkow w cenrtum miasta to zwolnienie mieszkancow ktorych 
jest najwiecej i  posiadaja przeciez rowniez w duzej mierze stare samochody to pomyslm dopuszczalny pod pewnym warunkiem. Trzeba zrozumiec ze mieszkancy Krakowa w nim mieszkaja i  sie nie wyprowadza wiec ich przymuszanie do zmiany auta na ktore ich np nie stac to 
terror egzystencjalny. Ale tez stawianie muru euroemisyjnego dla wjazdu ludzi dojezdzajacych jest niesprawiedl iwe spolecznie. Wniosek jest jeden. Nalezy wprowadzic strefe bardzo lagodnie i  nie windowac norm do E5 diesel i  E4 benzyna lpg na "pierwszy ogien".

Teoretycznie brak takiego rozwiazania przy utrzymaniu norm E5 diesel  i  E4 benzyna/lpg to podcinanie sobie galezi dla miasta Krakow i jego mieszkancow. W 
praktyce jednak lepszym rozwiazaniem jest obnizenie norm do E5 diesel i  E3 benzyna/lpg.

############# Żadnej strefy! Żadnej strefy! Żadnej strefy! Żadnej strefy! Żadnej strefy! Żadnej strefy!
############# Strefa tylko w ścisłym centrum Dojazd do każdego szpitala poza centrum Nie na 5 lat a na zawsze Propozycja ta oczywiście chce pozyskać pieniądze tylko u wyłącznie 
############# Tylko stare misasto Urzędy i  uczelnie Euro 2 na początek a później co 2 lata zmiana i  Kolejno euro 3 euro 4... Ok. Ale dla mieszkańców okololic również powinno to dotyczyć Tak ale. Nie proponowane ceny kwota ml miesięczna w okolicsch 40 złotych Ok
############# Strefa powinna być tyko na rynku głównym obejmować płytę ryku głównego Nie zgadzam się z tym Jeśli  wejdzie strefa to disel euro 4 powinien być a nie euro 6 Krakowianie mogą mieć prawo wjazdu cały czas bo to ich miasto Wystarczy zbadać emisję spalin nie rok produkcji
############# Wyłącznie Stare Miasto / 1 obwodnica Minimum 10 lat wyłączenia. Nie wszystkich stać na zmianę auta, chyba że będą dopłaty. Bzdura totalna. Stac mnie to zanieczyszczamy. Idiotyczny pomysł. Osoby niepełnosprawne powinny być zwolnione z wymogów na zawsze. Takie osoby mają już i  tak wystarczająco ciężko w życiu.
############# Zupełnie nie rozumiem, dlaczego nie będę mógł swobodnie poruszać się swoim zabytkowym pojazdem, będącym w idealnej kondycji  po pełnej renowacji… 

Jak to jest, że w Berlinie nie ma z tym problemu, a w Krakowie planuje się tak radykalne rozwiązanie? Zapis który nagle się pojawił i  bardzo mocno 
ograniczył wyjątek dla pojazdów historycznych/zabytkowych, w mojej opinii powinien zostać zl iberalizowany. 

############# Powinna dotyczyć rynku Euro 5 10latp Złodziejstwo nie wydawajcie tyle $ to nie będziecie musieli  szukać wszędzie $ Auta firmowe , często firmy mają więcej aut które ciężko wymienić 
############# Nie zgadzam się na żadną SCT! nie zgadzam się, a jak dostać się do Narutowicza czy Jana Pawła II z Węgrzc czy okolic?? KPINA! Nie zgadzam się na jakiekolwiek ograniczenia! Żadnej strefy Nie zgadzam się na żadną strefę Tak to nie mogą, ale jak zapłacą to ta pseudo ekologia juz nie obowiązuje?? Nie pogrążajcie się!! Tu chodzi o kasę a nie o ekologię! Żadnej strefy! ŻADNEJ STREFY!!
############# Całe miasto kraków 10 lat Skoro mogą zapłacić za wjazd równie dobrze mogą wziąć taksówkę ktora spełnia wymogi
############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Wszystkie auta od 2000 roku produkcji  niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ul icę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Wszystkie auta od 2000 roku produkcji  niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Dla historycznych i  zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Wszystkie auta od 2000 roku produkcji  niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i  kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i  tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i  
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Wszystkie auta od 2000 roku produkcji  niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i  zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni  z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Dla historycznych i  zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ul icę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i  kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i  tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i  
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.

Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ul icę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i  cześć Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Wszystkie auta od 2000 roku produkcji  niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i  zabytkowe bez l imitu dni  wjazdu

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i  kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i  
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.

Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ul icę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i  kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i  tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i  
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli  mieszkańców Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i  zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i  zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############# Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Całkowite i  bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z jakichkolwiek obostrzeń Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez l imitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i  nowo kupione, mają być wyłączone ze wszystkich ograniczeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i  zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i  Euro 2 diesel Całkowite i  bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i  zabytkowych nie 50 
dni w roku ale bez l imitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców wyłączone nie tylko w zakresie tych 
kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez l imitu czasowego.

############# Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i  ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Odszkodowania i  rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli  wymienić samochody!

############# Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i  euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i  diesla Całkowite i  bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i  całkowicie wyłączeni

############# Cała małopolska powinna być granicą, to jedno województwo. Niema możliwości weryfikacji  gdzie ktoś jedzie. To martwy przepis. Wszystkie pojazdy powinny mieć możliwość wjazdu. Kraków już jest bardzo ekologiczny. Tu w ogóle nie śmierdzi, jak to poza Krakowem SCT nie powinno mieć miejsca. Kraków straci na podatkach, strefie parkowania, kl ientach. To gwóźdź do trumny finansowej. Po zapłacie, masz czystsze spaliny? To bzdura. Nie można dzielić ludzi na mieszkańców i  nie. 
############# Jestem przeciwna wprowadzaniu ograniczeń dla biednych Polaków. Każdy z nas chętnie przyjmie bmw nówkę. Jeśli  miasto nam zapewni zamianę starych aut bezpłatnie na nowe to można rozpocząć dyskusję.  A zakaz jazdy tymi biednymi autami na jakie nas stać, a które 

zapewniają nam jaki taki komfort życia to WYKLUCZENIE I DYSKRYMINACJA.  
Nic to nie daje. Mieszkam w centrum, emeryt ,  całe pieniądze idą na czynsz , jedzenie i  podatki i prywatnych lekarzy, bo państwowo już od roku nie 
rejestrują np. na Focha.  To za co mam kupić auto nowe!! Czy to przygotowanie rynku zbytu na auta niemieckie, bo u nich elektryczne tylko?

Wszystkie auta mogą wjeżdżać do centrum. Bez ograniczeń tak jak obecnie. Oczywiście, ze żadne ograniczenia nie mogą dotyczyć mieszkańców.  Tak. Jak najbardziej. Ale to powinno dotyczyć tylko tych suwów , aut, które mają bardzo duże zużycie paliwa. A nie starych aut o małym silniku. Nie 5 lat. Mieszkańcy mają prawo do końca świata jeździć czym chcą. 

############# Powinny powstać parkingi w wiekszej i losci przy większych drogach dojazdowych w różnych rejonach Krakowa Nie ważny tylko rok produkvji  ale stan samochodu. Wprowadzenie roku ptodukcji  jako wyznacznik to dyskryminacja mniej zamożnych obywateli Można truć ale za pieniądze??? To jest skandal.  Ta decyzja jasno pokazuje cel strefy. Chodzi tylko o wprowadzenie dodatkowych opłat a nie o czystość 
powietrza

############# SCT w obecnej, bardzo restrykcyjnej formie (wykluczającej mieszkańców z dieslem starszym niż 10 lat) powinna obejmować jedynie ścisłe centrum/wybrane dzielnice w centrum miasta, tak jak w wielu miastach zachodniej Europy. Absurdem jest wprowadzenie SCT w obecnej 
formie w całych granicach administracyjnych miasta. W ten sposób wprowadzamy realne wykluczenie mieszkańców mniej zamożnych dzielnic (np stara huta, bronowice, bieżanów), które nieraz poruszają się jedynie w granicach swojej dzielnicy.

Opieka zdrowotna nie kończy się na szpitalach. Wiele osób korzysta z "prywatnej opieki medycznej" takiej jak Medicover, czy Luxmed (który nota bene 
obejmuje również pacjentów na NFZ). Te placówki również powinny być objęte "wyjątkiem".
W temacie zdrowotnym, jestem regularnym Krwiodawcą, mającym realny wpływ na stany magazynowe krwi oraz ewentualne zyski finansowe z 
odsprzedaży krwi i  jej składników. Ze względu na charakter tej roli  przyjazd na oddanie krwi lub jej składników nie powinien wiązać się z karą (opłatą za 
wjazd samochodem niespełniającym norm).
Dodatkowo każdy z mieszkańców musi przynajmniej ki lka razy odwiedzić Urzędy (dowód osobisty, paszport, sprzedaż/zakup samochodu i  jego 
(wy)rejestrowanie). Dostęp do Urzędów powinien być bez restrykcji .
Podobnie z Sądami- jeżeli  mam się stawić na rozprawę bez możliwości zignorowania wezwania, powinnam mieć możliwość zrobić to własnym środkiem 
transportu. 
Oczywiście każde z powyższych przykładów pozostawia pole do nadużyć ("ale ja tylko do lekarza, proszę mi uwierzyć na słowo), wiec każdy z tych wyjątków 
mógłby być akceptowany jedynie po okazaniu jakiegoś potwierdzenia (np odpis z wizyty w u lekarza, potwierdzenie oddania krwi/składników, 
potwierdzenie złożenia wniosku/odbioru dokumentu z UMK, wezwanie na rozprawę).

Uważam że obecna forma wymagań jest zbyt restrykcyjna. Średnia wieku samochodów na drogach jest duża nie z wyboru, a dlatego że mieszkańców nie 
stać na zakup samochodu nowszego (a więc droższego).
To że są osoby które zmieniają samochód co kilka lat, nie zmienia faktu że znaczna część mieszkańców jeździ samochodami 10, 15 letnimi. 
Uważam że proponowane wymogi SCT dla samochodów benzynowych są zrozumiałe i  akceptowalne. Uważam natomiast że wymagania do diesla są 
zdecydowanie zbyt restrykcyjne i  wykluczające. Uważam że, o i le zachowany będzie obecny plan na SCT (całe miasto poza wyjątkami a nie jedynie ścisłe 
centrum) to normy dla diesla powinny zostać "poluzowane" tak aby kilkunastoletni diesel nie był wykluczany (zmienic np na takie samo ograniczenie jak 
dla benzyny, czyli ok 25 lat jako l imit).

Uważam że dla mieszkańców Krakowa okres wyłączenia powinien albo być bezterminowy (dla samochodów zakupionych przed wprowadzeniem SCT), albo był zdecydowanie dłuższy (np 10 lat) tak aby dać osobom z autem nie spełniającym norm na naturalne i  spokojniejsze 
zbycie/wymianę samochodu. 

Uważam że opłata przy obecnych zbyt restrykcyjnych założeniach SCT że jest to faworyzowanie osób zamożnych, a karanie wszystkich pozostałych. Opłata w 
obecnej formie miałaby sens przy mniej restrykcyjnych i  bardziej życiowych założeniach SCT.
Rozumiem i popieram próbę walki o ekologię poprzez próbę wprowadzenia SCT, natomiast jeżeli  wszystkie założenia SCT można "zamieść pod dywan" rzucając 
pieniędzmi (czy to za opłatę za wjazd, czy to kupując nowy samochód bo stary jest uznany za niegodny jeżdżenia po mieście) to niestety nie możemy już dalej 
używać argumentu ekologii. Ekologiczne jest używanie obecnych ruchomości i  przedmiotów dopóki są w dobrym stanie i  dalej dobrze służą, a nie oddawanie 
ich na śmietnik/złom (bo jeżeli  moje auto nie nadaje się do jazdy po Krakowie, to innemu Krakusowi/mieszkańcowi innego miasta z SCT też go już nie sprzedam 
i mogę być zmuszona oddać je na złom).

Tak jak wspomniałam wyżej, uważam że zwolnienie powinno być na dłuższy okres (np 10 a nie 5 lat).
Uważam że pojazdy fundacyjne powinny zostać przeniesione z  punktu 4 (3 letnie wyłączenie) do bezterminowego wyłączenia.
Uważam że "pojazdy specjalne" powinny zostać rozbite na pojazdy krytyczne (karetki, radiowozy, śmieciarki) które pozostaną bezterminowo objęte 
wyjątkiem, oraz na nie krytyczne (pojazdy okołobudowlane - koparki, dźwigi itp) które powinny otrzymać czasowe zwolnienie. Już dzisiaj można spotkać 
wiele pojazdów budowlanych w zaawansowanym wieku i  złym stanie technicznym ("śmierdziuchy") - uważam że nierozsądne jest dawanie im 
bezterminowego zwolnienia z SCT.
Dodatkowo nie widzę zupełnie uzasadnienia dlaczego z zasad mają być wyłączone, nawet czasowo, "pojazdy kościelnych osób prawnych" - nie jest to rola 
niezbędna, a według niektórych również nie jest pożyteczna więc nie powinna dostawać taryfy ulgowej razem z organizacjami niezbędnymi do 

 funkcjonowania miasta takimi jak sądy, ministerstwa czy oświata. 

############# Nie wprowadzać stref wykluczenia komunikacyjnego. To bezprawie. Jak w odpowiedzi z pytania nr 1. Nie wprowadzać SCT. Stop bezprawiu. Kolejny podatek nie będący formalnie podatkiem. To bezprawie. Komuna też wprowadzała wyjątki. Nie dla SCT. Miasto jest dla ludzi, a nie UE i  polityków.
############# tak ograniczyć do rynku Nie w żadnym wypadku - ograniczanie dostępu Maksymalnie euro4 Mieszkańcy powinni  mieć możliwość wjazdu bezterminowo. To haracz Samochody specjalne to jakiś wyjątek znowu uprzywilejowane grupy?
############# Żadnej strefy Żadnej strefy Żadnej strefy Żadnej strefy Źle, nie chce Żadnej strefy Żadnej strefy urzędasy 
############# Strefa może być do pierwszej obwodnicy gdyż tam nikt nie mieszka Niedobra propozycja -Stare Miasto i  taka powinna być strefa Maksymalnie EURO 4 tak jest w Berlinie i  wielu miastach europy Nawet 20lat to mało powinno być dożywotnie To podatek a nie ekologia Specjalne to własność miasta czyli  mieszkańcy płaćić a firmy komunalne nie ciekawe i  równe traktowanie podmiotów 
############# Tak, obszar nie może obejmować strefy całego miasta Kraków.

Proszę stworzyć strefę w obszarze wewnątrz I/II obwodnicy. Na wzór Berlina gdzie mają strefy ich strefa pokrywa raptem 10% powierzchni.
Nie jest to dobra propozycja.
Taka l ista jest niekompletna i  absurdalna. Dlaczego wyznaczony szpital, dom dla senirów i jeden wybrany P&R są dozwolne?
Dlaczego nie mogę przyjechać autem do swojej przychodni  znajdującej się w innym miejscu? 
Czy prywatne przychodnie są wpisane? Jak mam odwiedzić lekarza, jeżeli nie moge się dostać do niego?

Czy jadąc do szpitala musze parkować w ich parkingu? Czy mogę zaparkować w okolicy czy też dostanę mandat?

Przykład 1: Odwiedzam RCKiK (oddawanie krwi) i  mogę zostawić auto w galeri i Kazimierz. 
Czy mogę nadal legalnie dostać się i  zaparkować tam?

Przyklad 2: Uczeszczam do przychodni Medicover obok Opolskiej. Parking nie istnieje w praktyce i  stawiam auto obok Obi.
Nawet jeśl i  mogę pojechać do przychodni to czy mogę tam zaparkować?
Nie będę już mówił o sytuacji  gdzie potrzebuję przewieźć chorego do kokretnego miejsca na badania.

Co z załatawaniem spraw urzędowych?
Czy mogę nadal przyjechać do Galeri i  Serenada i  tam załatawić sprawę w placówce urzędu miasta?
Czy mogę dostać się do urzędu przy rondzie mogilskim?

Co z sprawami sądowymi? 
Jak mam dostać się do sądu osobiście? Czy mam ryzykować spóźnienie bo tramwaj znowu się zepsuł?

Jestem osobą o ograniczonych możliwościach ruchowych (nie jestem inwadlidą) i  będę miał problem z lawirowaniem po niestiniejących parkingach P&R 
na granicy miasta po to żeby następnie z walizką jechać godzinę do centrum miasta. 

Stwórzcie strefę na wzór Berlina
https://www.berlin.de/sen/uvk/en/environment/air/low-emission-zone/area/
Ścisłe centrum ma wysokie normy, pozostałe dużo mniejsze.
Centrum Euro 1/ Euro 3+ 
Pozostałe obszary dużo niżej (Euro 1, Euro2+)

Pokrycie tak wysoką normą dla Diesla nie istnieje nawet w Berlinie czy Londynie. (benzyna Euro 1 , Diesel Euro 3+ filtr jako maksimum)
Jeżeli  spaliny to problem, to nakażcie montaż dodatkowych fi ltrów. 

Gdzie jest ekologia jeśl i  zmuszacie mnie do wymiany sprawnego auta które jest zadbane? Czy stacja diagnostyczna kłamie ?
Co z dostawami, busami które kursują do Krakowa? 

W Berlinie i  Londynie systemy są zautomatyzowane i  mogę wszystko załatawić od ręki. Wszystkie wjazdy są monitorowane. 
W Krakowie mamy setki wjazdów i nigdzie nie mamy kamer.  
Jak można wprowadzić taki system jeśli  nie mamy nawet takich możliwości dzisiaj?

Jest to fajne okno Overtona. Łaskawie mnie jako mieszkańca, płacąego podatki w Krakowie (sic!), wyłączycie na krótki okres.
Po tym czasie muszę kupić sobie nowe drogie auto i  modlić się, że wystarczy mi na życie.

Moje auto jest z roku 2011. Kia Ceed, Diesel Euro 5.
Przechodzi wszystkie przeglądy i  poruszam się nim głównie poza Kraków. 
Nie potrzebuje jechać do ścisłego centrum prawie nigdy. 
Jeździłem sporadycznie do pracy w okolice starego miasta w dalekiej przeszłości. 
Na dzień dzisiejszy pracuję za Bonarką i  używam auta żeby raz na tydzień przejechać z Mistrzejowic (północ <-> południe).
Głownie jeżdzę za Kraków. Po Krakowie nie robię więcej niż 25km miesięcznie co odpowiada kilku wizytom w sklepie i  u lekarza

Wyłączenie dla "mieszkańców" Krakow jest bez sensu. Moge przecież mieszkać pod Krakowem i  dokładać się do interestu w Krakowie.
Jeśli  moje pieniądze smierdzą po jeżdzę "złym" dieselem, to mogę swój biznes przenieść poza to miasta i  płacić podatki i  wydawać pieniądze w innym miejscu.  Miasto zyska brak jedengo diesela ale straci wpływy ze mnie i mojej rodziny.

Bogatemu wszystko wolno. Fajne ekologiczne rozwiązanie, który odstraszy biedniejszych. 
Bogatemu nie zabronisz wjazdu bo jeszcze sobie w koszta to wrzuci i  nie zapłaci ani złotkówki.

Albo traktujecie wszystkich równo i  nie ma żadnej opłaty albo mówcie otwarcie że to jest strefa wolna od biedy.

To jest złe rozwiązanie. Nic ono nie pomoże. 

Jest to bezsensowna l ista patrząc na ograniczenia gdzie się można dostać.
Po pięciu latach tracę auto bo wyśrubowana norma dla diesla je ma skreślić.

Co z turystami? Oni juz mogą wjechać? 
Ludzie jadący do pracy do Krakowa?  Mają się przesiąć w mityczny szybki transport zbiorowy który dowiezie ich do zakładu gdzie nie ma tramwaju? 

Nie możemy traktować ludzi różnie. Albo wszyscy równo albo nic.

Dlaczego "seniorzy" są wyłączeni? Dlaczego ja jako osoba która jest za młoda na tą grupę ma być skreślona? Czy mam sprzedać auto i  być bezrobotnym ?

Dlaczego kościół jest uprzywilejowany? Co z związkami wyznaniowymi?

############# Nie zgadzam się z tą uchwałą Nie zgadzam się Nie zgadzam się Nie zgadzam się Nie zgadzam się Nie zgadzam się 
############# Absolutnie się na to nie zgadzam. Nie stać mnie na nowsze auto a jeśli  strefa zostanie wprowadzona to narzędzia budowlane i  materiały będę tramwajami chyba woził. Nie dla takiej strefy. Świata kraków nie uratuje ! Nie dla strefy! Kraków świata nie uratuje 
############# rynek główny. wsadzic w d tym z brukseli  którzy wymysli li  tą strefe. nie ma zadnych badan ze ma to jakis wpływ na srodowisko. chore brukselskie wymagania zeby zniszczyc firmy działające w Polsce. Polak ma pracować za czapke gruszek u Niemca i  wydać to co zarobi w Lidlu lub 

w kauflandzie, ma brac kredyt w niemieckim Mbanku, jezdzic niemiecką koleją i  niemieckimi starymi tramwajami jak w Poznaniu. czy Wy Polacy 
zarządzający Krakowem tego nie widzicie? wywalcie te projekty lewactwa brukselskiego do kosza zanim ludzie wyjdą na ulice... bo wyjdą. 

wolny wjazd dla wszystkich Art. 1. Konst.
Rzeczpospolita Polska jako dobro wspólne
Rzeczpospolita Polska jest dobrem wspólnym wszystkich obywateli.

NIE TYLKO DLA BOGATYCH

a co historyczny z zółtymi tablicami mniej smrodzi? dla bogaczy? KONSTYTUCJA PL !!!

############# Strefa czystego transportu tylko w ścisłym Centrum Mieszkańcy powinni  być zwolnieni przez 10 lat Nie zgadzam się
############# diesle z normą Euro5 powinny być dopuszczone przynajmniej do 1 l ipca 2028 roku - by dać czas ludziom na dostosowanie się do zmian
############# Strefa powinna obejmować wyłącznie Rynek Główny Obszar ten nie jest dobrą propozycją - w jaki sposób spoza Krakowa mają tam dojechać mieszkańcy Krakowa? Wszyscy powinni móc dojechać do 

wszystkich miejsc poza Rynkiem Głównym.  
Absurdalnie restrykcyjne wymagania, niewspółmierne do zamożności Polaków. Euro 3 dla diesli  i  benzyn Ograniczenie strefy wyłacznie do Rynku Głównego

############# Brak sensu wprowadzania tego typu stref pokazał czas pandemii covid19 podczas której bylo wyraźnie widać że za smog odpowiada niska emisja gmin ościennych w chlodniejsze dni. Jestem przeciwny jakimkolwiek strefom czystego transportu w Krakowie. Jak mozna porownać 
emisję Lamborghini Urusa który ma EURO6 z Volkswagenem Lupo TDI palacym 3l przy normie EURO4, otóż nie można. Na logikę Urus ktory pali  na poziomie 17l/100km nie powinien otrzymac prawa wjazdu do miasta.

Jak wyzej, brak stref czystego transportu jest jedynym rozsadnym rozwiazaniem. Wytlumaczono absurd norm emisji  w 1 punkcie Nie dla strefy czystego transportufatalnie, Fatalnie, to glupota. 

############# Raczej, nie ma stref granic i  niech Unia przyjrzy się innym krajom jak coś wprowadzają !. Jw Do bani, jesteśmy w dolinie więc niech się czepiają innych zasad. Cwaniacy / zakazać kup nowe … ehhh, Polska robi  jak najmniej emisji spalin patrząc na inne kraje. Jeśli ktoś kupi mi stary samochód to rozumie i  mogę płacić a nie jak mam i ktoś karze, oszednosci można inaczej znaleźć pod względem cięć dla polityków 
gdzie nic nie robią a zarabiają na stanowiskach. Zielony ład nie istnieje dalej w nawiązaniu do innych krai

To co elektryk wjedzie a jak się zapali  to zrobi  taką emisję ,że 1000 zwykłych może wjechać / kto tam rządzi ,że tego nie widzi a to dopuszcza ??!



############# Zakaz wjazdu powinny mieć tylko niesprawne pojazdy.  Nie dzielimy ludzi, nie każdego stać żeby zmieniać auta co 5 lat. Zresztą jaka to ekologia samochody nie powstają z powietrza.
 Kpina z wyborców, garstka urzędników nie będzie decydować o mieszkańcach Krakowa i  o ludziach którzy w Krakowie pracują i do niego dojeżdżają. 
Tylko referendum.

Wyłączamy z użytkowania pojazdy niesprawne, dymiące, biorące olej. Nieważne czy maja euro 6 czy euro 2.
Dużo zanieczyszczeń w powietrzu to pył z klocków hamulcowych i  co Panowie urzędnicy może trzeba zakazać wjazdu nowiutkim SUVom.

To może urzędnicy kupią ludziom, którzy dojeżdżają do pracy do Krakowa i  mieszkańcom samochody, które spełniające ich wizje urzędników. Nie jest to złe rozwiązanie. Ale jak to będzie rozliczane jeżeli  ktoś będzie poruszał się pojazdem przez jedną godzinę, a przez kolejne 8 samochód będzie stał? Bzdura 

############# SCT ograniczona do pierwszej obwodnicy (obręb Plant) 2. Należy utrzymać dojazd wszędzie poza pierwszą obwodnicą Należy ujednolicić reguły w skali  kraju, to jest jakieś absurdalne średniowieczne podejście, że każde miasto będzie miało własne reguły. Proszę rozumieć 
"średniowieczne" l iteralnie, nie jako metaforę. To wówczas istniały lokalne niekompatybilne prawa. Polska jest Państwem unitarnym i pomysł, że każde 
miasto ma inne reguły jest aberracją, a ci, którzy to wymyślil i  i  przegłosowali powinni stracić wszelkie bierne prawa wyborcze oraz możliwość pełnienia 
jakichkolwiek stanowisk urzędniczych, nadzorczych i  kontrolnych.

Jeśli  miastu zależy na czystości spalin należy dokonywać częstych lotnych pomiarów czystości spalin, niezależnie od tego czy auto jest własnością krakowianina (a co z leasingami???), czy kogokolwiek innego. Uważam, że nie powinno być wyjątków dla mieszkańców Krakowa, 
to ma jedynie zdusić potencjalne protesty, a nie zmienia istoty sprawy. Strefa SCT jest aberracją.

Jest to ultrahipokryzja. Albo wdrażamy "czysty transport", albo robimy "skok na kasę". Zresztą bezpośrednie i  pośrednie koszty obsługi tego rozwiązania 
przewyższą przychody.

Uważam, że nie powinno być wyjątków. Komplikacja systemu powoduje koszty bezpośrednie i  pośrednie.
Uważam też, że nie powinno być strefy, a jeśl i  już, to ograniczona do obszaru, który "nic nie zmieni" w stosunku do aktualnego stanu, a pozwoli spełnić 
wymogi tej chorej ustawy.

############# Po pierwsze brak pytania o to czy chcemy SCT, a odpowiedź jest prosta ,SCT to łamanie prawa do posiadania własności i  zmuszanie ludzi do zmiany sprawnych pojazdów, które jeśl i  spełniają normę z roku/dnia produkcji  to mają prawo się być użytkowane. Już sama ustawa 
która wymusza tworzenie SCT jest jawnym łamaniem prawa i  jestem przeciwny temu pomysłowi. A argumenty że na zachodzie strefy się sprawdziły to proszę sprawdzić co obejmowały i  i le lat trwało zanim ludzie po prostu z własnej woli  wymienil i  auta bo było ich na to w końcu 
stać. W skrócie jestem przeciwny SCT.  

############# Dojazd do drugiej obwodnicy dieslem EURO 5 DO roku 2030 Dla mieszkańców spoza Krakowa,pracujących lub uczących się w tym obszarze.  Dojazd do galeri i handlowych. Dojazd do szpitali; Żeromskiego,Jana Pawła,Rydygiera,Narutowicza- Dla pacjentów spoza Krakowa             Dojazd do dworca PKP Dla diesli  z normą EURO 5 ,okres przejściowy do roku 2030 w granicach drugiej obwodnicy,dla mieszkańców spoza Krakowa DIESEL EURO 5 DIESEL EURO 5 DIESEL EURO 5 .
############# Na obszarze Starego Miasta i  do I obwodnicy Wszystkie szpitale, P+R i  mi.in. cmentarze . 7/7,5 roku Myślę że to złe rozwiązanie, ponieważ to kolejne ogromne koszty dla mieszkańców, szczególnie np seniorów którzy nie mają aż tyle pieniędzy żeby płacić 

każdorazowo 
.

############# Strefa powinna być ograniczona do ścisłego centrum. Ograniczanie transportowe dla rolników, przedsiębiorców, podniesie koszty dla bardzo wielu biznesów i samych mieszkańców. Zapłacą za to przedsiębiorcy i  my. Kogo stać na wymianę floty na nową? Korporacje i  duże 
firmy. Za  utopię z Orwella chcecie obciążyć obywateli  i  małych ciułaci. U***icie tych biednych i  małych którzy już dzisiaj procentowo do swoich zarobków płacą najwięcej podatków w stosunku do zysków. Wylewacie dziecko z kąpielą 

Tak, tym obszarem jest niemal całe miasto. Do którego ludzie z okolic przyjeżdżają załatwiać sprawy, na zakupy, przedsiębiorcy, rolnicy i  pracownicy do 
pracy. Realne badania wskazują że wpływ ograniczenia ruchu będzie minimalna na jakość powietrza. Wylewacie dziecko z kąpielą 

Standardy Emisji  Euro to żaden wyznacznik szkodliwości. Czemu nikt nie czyni nic by wyeliminować uszkodzone auta, które naprawdę kopcą. Czemu SUV 
palący 20 l itrów Euro 6 emitujący więcej szkodliwych substancji  na godzinę jazdy wjedzie, a stary diesel z euro 2,3 palący 5 l itrów już nie mimo iż 
realnie szkodzi bardziej. Czemu nie premiuje się oszczędności i  mało l itrażowych silników. Czemu wprowadza się największą strefę w Europie. Czemu w 
kraju w którym średni wiek auta wynosi ponad 15 lat. Czemu dzieli  się ludzi ze względu na zasobność portfela. Wylewacie dziecko z kąpielą

Proponuje w ramach marketingu ekologicznego by wszyscy Urzędnicy, politycy i ludzie powiązani z wprowadzaniem tej utopii  wini przez 5 lat nie mogli  poruszać się po całym Krakowie. Siłą swojego przykładu powinni przekonywać do Komunikacji i  ekologii . To ostateczny dowód że strefa to tylko utopia. Ma wyciągnąć kasę od kogo stać, a reszta ma zrobić miejsce dla bogatych. Wylewacie dziecko z kąpielą Wjazd do miasta dla urzędników i polityków tylko na rowerach lub pieszo.

############# SCT powinno obejmować jedynie ścisłe centrum. Wprowadzanie jej na terenie całego miasta to jakiś chory żart urzędniczy. Żadne prawo nie zmusza do tak szalonego ustanowienia granic SCT. Lista miejsc jest zbyt krótka - co z urzędami służącymi mieszkańcom województwa, Prokocim to nie jedyny szpital dla regionu, a P&R na Górce nie jest 
jedynym w Krakowie. Jest zdecydowanie więcej miejsc, do których powinien być dopuszczony dojazd, więc po prostu dajcie strefę w ścisłym centrum i po 
problemie.

Proponowane normy są bardziej surowe niż poprzedniej propozycji  SCT dla Krakowa, więc powinniście się z nich wycofać. Zajmijcie się faktycznym 
sprawdzaniem pojazdów zamiast ubi jać wg wieku - to taka trochę eutanazja motoryzacyjna.

Gra pod publiczkę żeby uciszyć sporą część mieszkańców. Dla mieszkańców nie powinno być żadnych ograniczeń dla pojazdów, które już posiadają w momencie utworzenia strefy. O pieniądze Wam bardziej chodzi niż o ekologię, bo doskonale wiecie, że ludzie będą płacić za wjazd bo nie będzie ich stać na nowe auta. Limit wjazdów dla aut historycznych to kpina z pasjonatów i środowisk motoryzacyjnych. Dlaczego kościół żyjący z naszych pieniędzy ma jeszcze mieć 
dodatkowe przywileje i  zwolnienia ze strefy?

############# Na początek wprowadźcie strefę na centrum, ewentualne Kazimierz i  zobaczcie jak to wpłynie na smog i  zanieczyszczenie środowiska - uważam ponadto że mieszkańcy Krakowa powinni być inaczej traktowani niż mieszkańcy gmin ościężnych Strefa ta jeśl i już to powinna obejmować centrum miasta a nie peryferie typu Prokocim, Kurdwanów, lagiewniki itp - lepszym rozwiązaniem było by 
skupienie się na stanie aut i  zanieczyszczeniach emitowanych przed dany pojazd niż klasyfikowanie wszystkich według rocznika i  normy euro 

Pojazdy napędzane si lnikiem Diesla z normą Euro 4 - powinniście wziąć pod uwagę również stan i  przebieg pojazdu - posiadam auto z 2004r z 
działającym fi ltrem dpf z symbolicznym przebiegiem 64 tyś km i jest ono na równi traktowane z pojazdami które są wyeksploatowane i  mają przejechane 
400 tys km i więcej - uważam że nie powinno tak być - jest też wiele pojazdów które mają powycinane fi ltry dpf i  układy SCR i  one będą mogły zgodnie z 
prawem wjeżdżać do strefy czystego transportu 

Skupcie się na stanie technicznym pojazdu a nie tylko na tabelkach i  normie emisji - rozporządzenie niech obejmuje nowo zakupione pojazdy a nie te które ludzie mają w użytku od lat - nie każdego jest stać na zakup nowego "ekologicznego" auta więc albo będzie musiał się 
wyprowadzić z Krakowa lub zmienić auto 

Wychodzi na to że strefa czystego transportu, czyli  tak zwana ekologia sprowadza się do niczego więcej jak do wyciągania pieniędzy od ludzi - podobnie jak 
opłata za reklamówki w sklepach czy kubki na kawę w Mc i  na stacjach benzynowych - czyli wychodzi na to że jeśl i ktoś ma pieniądze to może jeździć starym 
autem które kopci i  to jest w porządku - trzeba by się zastanowić czy chodzi o czyste środowisko czy o pozyskanie funduszy 

A co jeśl i jest małżeństwo i  mają mieszkanie w Krakowie a żona jest zameldowana poza Krakowem i ma auto z si lnikiem Diesla z nkrmą euro 4 - oznacza 
to że niemmoze przyjechać do męża który ma mieszkanie w Krakowie ?

############# Strefa Czystego transportu nie powinna powstać w ogóle. Benzyna od Euro 1 i Diesel od euro 3 Mieszkańcy nie powinni  wcale podlegać wymogom SCT Jeżeli  auto ma ważne opłaty i  przegląd techniczny powinno móc poruszać się swobodnie po drogach publiczych bez żadnych dodatkowych opłat 
pseudoemisyjnych.

############# Granice strefy nie powinny obejmować powierzchni całego miasta, lecz jeśli  jest potrzeba jej wprowadzenia to może, na początku obejmować obszar do pierwszej obwodnicy miasta czyli planty, następnie w kolejnych latach rozszerzać się do drugiej, trzeciej i  czwartej 
obwodnicy. Wprowadzenie strefy na obszarze całego miasta od samego początku, jest pomysłem nieprzemyślanym.

Obszarami, do których powinno się móc dojechać powinien być każdy szpital, każdy Park and Ride ulokowany w mieście Kraków. Obostrzenia dotyczące standardu emisji  Euro dla si lników benzynowych powinny być o wiele luźniejsze względem silników diesla. Si lniki  benzynowe są 
o wiele bardziej wydajniejszymi emisyjnie jednostkami od diesli. Dodatkowo rok produkcji  samochodu nie powinien być związany ze standardem 
emisyjnym, ponieważ wiele samochodów starych, z okolic 2000 roku spełnia o wiele bardziej rygorystyczne normy np.: euro 4. Samochody benzynowe 
spełniające normy emisyjne euro 3 powinny bez problemy poruszać się po drogach miejskich jeszcze przez wiele i  to norma euro 3 powinna być 
traktowana jako punkt odniesienia, zamiast normy euro 4. 

Mieszkańcy Krakowa, odprowadzający podatki, powinni być całkowicie wyłączeni spod wymogów SCT. Myślę, że dobrym pomysłem jest zwolnienie regulacyjne, dla każdego zarejestrowanego samochodu, przed wprowadzeniem w życie uchwały SCT. Wprowadzenie opłaty nie jest żadnym rozwiązaniem i godzi w uczciwość wprowadzenia strefy czystego transportu. Mieszkańcy Krakowa, odprowadzający podatki, powinni być całkowicie wyłączeni spod wymogów SCT. Myślę, że dobrym pomysłem jest zwolnienie 
regulacyjne, dla każdego zarejestrowanego samochodu, przed wprowadzeniem w życie uchwały SCT.

############# Obszar wewnątrz II obwodnicy Dojazd do WSZYSTKICH szpitali , urzędów, instytucji  kultury Każdy pojazd spełniający normy emisji niezależnie od roku produkcji  na podstawie badań wykonanych w trakcie przeglądu technicznego Proponuję ulgę dla turystów, którzy zostawiają auto na parkingu hotelu na okres pobytu
############# Jestem przeciw SCT w całości Dyskryminacja.
############# Strefa nie powinna być wprowadzona, a jeżeli  miałaby powstać to w minimalnym zakresie - tylko w Rynku Głównym od poniedziałku do piątku w godzinach 20:00 -05:00 tak aby nie utrudniać prowadzenia działalności gospodarczej w jej granicach. Z roku na rok jest coraz więcej samochodów spełniających wysokie normy emisji  spalin i  coraz mniej samochodów spełniających niskie normy 

spalinowe. Sytuacja poprawia się zatem samoczynnie i  nie ma potrzeby ingerencji w ten proces przez tworzenie STC.
Wspomniany okres wyłączenia powinem wynosić 50 lat. STC nie należy tworzyć i  nikt nie powinien płacić za wjazd do miasta. Każdy zarejestrowany samochód ma mieć pełne prawo poruszania się po Krakowie. STC  nie należy tworzyć.

############# Jeżeli  już ma być SCT to jedynie granicach pierwszej obwodnicy,ścisłe centrum miasta. Nie powinno być żadnych ograniczeń poza ścisłym centrum miasta Emisja spalin powinna się zaczynać od EURO 3 NIE dla tego typu rozwiązań, to jest dzielenie społeczeństwa!!! Nie Nie powinno być żadnych opłat,wystarczy że są strefy płatnego parkowania !!! Dlaczego mieszkaniec Krakowa ma być uprzywilejowany. Tu znów widać że urzędnicy dzielą Polaków 
############# Strefa czystego transportu to bzdura. EKO-ściema mająca tylko ograniczać nasze prawa Dojenie kasy od mieszkańców 
############# Studiowałem Ekoenergetykę na Uniwersytecie Przyrodniczym w Poznaniu, byłem studentem, który dzieki wynikom w nauce łapał się trzykrotnie na 

stypendium i mam kilka przmyśleń. W zachodniej Europie osoby wjeżdżające do strefy czystego transportu starszymi autami, zaklejają tuż przed nią 
tabl ice rejestracyjne tworząc korki. Dlaczego w Polsce wprowadza się wzorem zachodnich państw strefy czystego transportu, ale zamyka elektrownie 
węglowe co już nie jest wzorem państw zachodnich (patrz, uruchamiane są stare bloki węglowe w Wielkiej Brytani, Niemczech i  Francji bo brakuje 
energii i  to na przełomie 2024/2025, gdzie nam nakazuje się ich zamknięcie pod groźbą kar). Dlaczego jeszcze kilka lat temu rozważano wjazd do strefy 
czystego transportu samochodami z LPG, bo są ekologiczne a po agresji Rosji  na Ukrainę gaz jest jednak zły?(Pomijam już fakt, że potencjał chociażby 
biogazowy w Polsce mamy największy w Europie i  moglibyśmy spokojnie na oczyszczonym biogazie wytłaczanym do sieci żyć jak pączki w maśle przez 
DEKADY), nie wspomnę już o ludziach zrobionych w trąbę na instalacji  pieców na gaz bo promowano je jako ekologiczne - kto na tym gazie tak na prawdę 
zarabiał? Niemcy?  Te same Niemcy które teraz mowią że pellet jest spoko i  jest eko i  należy je instalować (Niemcy były największym expotrerem gazu w 
Europie do innych państw, teraz są największym producentem pelletu w Europie - ciekawe prawda?) Pellet ma wręcz kolosalnie gorsze właściwości od 
gazu ziemnego pod względem ekologi. 
Dlaczego mam zezłomować 15 letniego, dobrego diesla i  kupić nowy samochód najlepiej elektryczny, który biorąc pod uwagę koszt wytworzenia i  
produkcję CO2 w trakcie produkcji  jest znacznie gorszym rozwiazaniem, materiały potrzebne do produkcji  baterii  wydobywają koparki na olej napędowy 
i  żeby wydobyć 1 tonę l itu potrzebują przebrać przynajmniej 40 tys. ton ziemii - gdzie tu jest ekologia? Pomyślał ktoś o turystyce? Ile Kraków na tym 
straci? Bo przykladowo ja już nie pojadę do Krakowa wiedząc że będę miał trudności z wjazdem do centrum.
Nie lepiej miasto wyszło by na programie dofinansowań na przykład do kolektorów słonecznych, które ogrzewałyby wodę dla ogrzewania pomieszczeń? 
Odpowiednia instalacja jest w stanie obniżyć koszty spalania nawet o 65 - 70% w ciągu roku. Co z tego że strefa czystego transportu obejmie centrum i 
będzie tam czysto teoretyczne dobre powietrze, no chyba że akurat zawieje z jakiegoś innego kierunku i  powietrze z obrzeży miasta dotrze do centrum. 
Ilość samochodów w mieście się nie zmieni, i lość CO2 jaką one wytwarzają też się nie zmieni

############# Obszar strefy należy ograniczyć do ścisłego centrum miasta, np obszaru wewnątrz II obwodnicy lub strefy parkowania A. Na większości obszaru miasta normy zanieczyszczeń nie są przekroczone, więc nie ma potrzeby wprowadzania tam ograniczeń związanych z SCT Nie powinno występować zróżnicowanie w zależności od rodzaju paliwa. Rozwiązanie to dyskryminuje mieszkańców okolicznych gmin którzy mogą dojeżdżać do Krakowa do pracy lub posiadać w mieście rodzinę. Propozycje dot. pojazdów historycznych są niedopuszczalne i  dyskryminujące. Ograniczenie poruszania się po strefie do 50 dni  w roku, i  to wyłącznie po 
wcześniejszym każdorazowym zgłoszeniu, to skandaliczne ograniczenie prawa do dysponowania legalnie posiadaną własnością. Wyklucza to również 
wyjazdy spontaniczne.

############# Ograniczyć do starego miasta Strefę ograniczyć wyłącznie do starego miasta Takie same kryteria dla si lników benzynowych i  diesla oraz samochodów prywatnych i  służbowych Ograniczenie nie powinny dotyczyć mieszkańców Krakowa Ulgi wyłącznie dla mieszkańców Krakowa i  samochodów zarejestrowanych w Krakowie 
############# Należy całkowicie zaprzestać wdrażaniu SCT!!! Całe miasto powinno być wolne od Strefy Czystego Transportu!!! Ten projekt to plan na utrudnianie życia ludziom, których nie stać na wysokoemisyjne w swej produkcji  pseudo-ekologiczne auta lub nowsze 

samochody!!! 
SCT nigdy nie powinno zostać przyjęte - 5 lat na dostosowanie się do takiego prawa to kpina, 15 lat by nie starczyło na dostosowanie całej branży motoryzacyjnej, a co dopiero zwykłych ludzi. Są osoby spoza Krakowa, które raz na jakiś czas muszą przyjechać do miasta do 
lekarza. Nie stać ich na życie, na leczenie, ale ma ich stać na nowy samochód. Jest wiele powodów dla których to jest absolutnie absurdalny projekt!!!

Każde miasto powinno być otwarte i  wolne na wjazd mieszkańca naszego kraju. Możemy poruszać się swobodnie po Europie dzięki strefie Schengen, ale nie 
będzie wolno nam wjechać za darmo do miasta powiatowego? Absurd!!!!

Nie ma kastowości w naszym kraju i  nie zgadzam się na polaryzację społeczeństwa i  na sztucznie wywoływane podziały - ludzie będą i  już czują się jak 
obywatele niższej kategorii. SCT jest sprzeczne z konstytucją!!! Gdzie jest ministra Kotula od równości? Ewidentnie Kraków jako miasto wprowadza 
nierówności społeczne i  dzieli ludzi ze względu na zamożność!!! 

############# Tylko okolice Rynku Głównego mogą ewentualnie zostać objęte strefą. Każde inne rozwiązanie to działanie przeciwko mieszkańcom. Strefa powinna obejmować tylko ścisłe centrum i nie utrudniać ludziom egzystowania w mieście. Kto dał prawo włodarzom miasta decydować które 
miejsca są istotne dla ludzi związanych z Krakowem. To jest indywidualna sprawa każdego.

Wszystkie pojazdy powinny mieć prawo wjazdu do miasta. To nie ruch pojazdów jest głównym źródłem zanieczyszczenia. Wystarczy zapoznać się z 
l icznymi niekomercyjnymi źródłami badań.

Mieszkańcy  jak i  osoby z poza Krakowa powinni mieć prawo swobodnego poruszania się po mieście swoimi legalnie zakupionymi pojazdami, które posiadają ważne przeglądy techniczne bez ograniczeń zarówno teraz jak i w przyszłości. Jest to nic innego jak nielegalne myto za używanie przedmiotów które są legalnie nabyte i  dopuszczone do ruchu. Wszystkie pojazdy powinny mieć prawo 
wjazdu bez ograniczeń.

Wszystkie grupy społeczne używające sprawnych dopuszczonych do ruchu pojazdów powinny mieć prawo swobodnego poruszania się po mieście bez 
względu na normę emisji, która nie jest tak na prawdę żadnym wyznacznikiem realnej emisji  pojazdu. Problem zanieczyszczenia miasta nie leży po 
stronie ruchu pojazdów. Wprowadzanie strefy to utrudnianie życia mieszkańców, naciąganie na koszty i  sztuczne rozwiązywanie prawdziwych 
problemów. Nie zgadzam się na wprowadzenie strefy czystego transportu w Krakowie. Jedyną strefą możliwą do zaakceptowania to okolice Rynku 

############# Pierwszy projekt był lepszy Powinno być zmienione na taką jak była pierwsza Nie zgadzam się 
#############
############# Strefa powinna był ograniczona do płyty Rynku Głównego. Strefa powinna był ograniczona do płyty Rynku Głównego. Wymagany powinien być wyłącznie ważny przegląd techniczny. Nie powinny istnieć żadne wyjątki ani  przywileje. System pobierania i  weryfikowania opłat będzie generował koszty. Opłaty nie są rozwiązaniem. Nie powinny istnieć żadne wyjątki ani  przywileje.
############# Żadnej strefy i  dzielenia na bogatych i  biednych. Żadnej strefy w krakowie Żadnego ograniczenia euro. Średni wiek aut w Polsce to ponad 14 lat. Brak ograniczeń. Fatalne, to jest zwykły haracz i  wyciąganie dodatkowych ciężko zarobionych pieniędzy od biedniejszej części spoleczenstwa Żadnej strefy
############# Uważam że sct to bzdura. Co jet celem tego projektu? Dobro mieszkańców? Zmniejszenie natezenia ruchu? Ogrniczeni zanieczyszczeń? Ale dlaczego 

właśnie przez rzucanie kłód pod nogi najmniej zamożnym? Stare bmw z 3 litrowym silnikiem diesla wyposażonym w katalizator i  w dobrej kondycji  
techniczne zużywa 7l paliwa na 100 km a nowe porsche z silnikem o tej samej pojemność użytkowane w taki sam sposób zużyje paliwa trzykrotnie więcej.  
 Który samochód jest mniej ekologiczny? Stare Cinquecento ma mniejsza emisję niż nowy Rolls-Royce, które biedzie mogło wjechać do miasta? Przecież to 
absurd.  Jeśli  ktoś naprawdę chce zrobić coś pożytecznego, niech się trochę wysili . Może trzeba pomyśleć nad zmianą organizacji  ruchu? Zamiast stawiac 
kolene zakazy lub l ikwidowac pas jezdni na rzecz ścieżki rowerowej mimo biegnącego obok szerokiego na 4m deptaka? Mniejsze korki to mniej 
zanieczyszczeń. Może warto bardziej rygorystyczni podejść do tematu badań technicznych.  To że samochód jest stary nie znaczy że jest zły. Natomiast 
nowy samochód w złym stanie może smrodzić bardziej od tego starego. Niektóre samochody produkowane na przełomie zmiany normy euro spełniały 
wyższe standardy niż były w danym okresie wymagane. Mimo to miałyby zostać wykluczone z powodu braku pieczątki. Nie podcinajmy skrzydeł sprawnym 
samochodem niezależnie od tego W którym roku zostały wyprodukowane. 

############# Uważam, że SCT powinna być w ścisłym centrum, ewentualnie powinna być możliwośc dojadów do pakingów i  przesiadania się na MPK. Powinno być więcej pakingów z róznych stron krakowa. Większość samochodów dostawczych obsługujących firmy w krakowie, dowożące towary, nie posiada standardu Euro 6, dla przedsiębiorców powinny 
być wyższe granice.

Co w przypadku gdy ktoś jest czasowo zameldowany w krakowie, np. na dwa lata a działalność ma zarejestrowaną gdzie indziej? Tacy mieszkańcy też powinni być wyłączeni na okres 5 lat. W jaki sposób byłoby to naliczane?posiadam garaz w krakowie.  co w przypadku gdy wjadę do krakowa, postawie samochod w garazu i  wyjade za tydzien? czy 
bede musial placic za caly tydzien mimo ze nie bede jezdzil? 
koszty dostawcow spoza krakowa zostana przerzucone bezposrednio na klientow krakowskich, bo nikt nie bedzie dokladal do interesu ze swojej kieszeni

Co z motocyklami? posiadam fiata 126p z 1999 roku. Konserwator zabytkow nie chce go jeszcze wpisac do rejestru zabytkow. czy aby nim wyjechac z 
garazu bede musial wynajmowac lawete? ponadto wiele pojazdow zabytkowych jest zarejestrowanych na tzw. bialych blachach mimo iż są to białe kruki. 
co z nimi?i znow pytanie, jesli  auto stoi w garazu na terenie krakowa to oplata bedzie naliczana nonstop? jak bedzie l iczone te 50 dni darmowego 

############# Nie dla SCT! Odwalcie się od naszych samochodów! Nie dla SCT! Odwalcie się od naszych samochodów! Nie dla SCT! Odwalcie się od naszych samochodów! Nie dla SCT! Odwalcie się od naszych samochodów! Nie dla SCT! Odwalcie się od naszych samochodów! Nie dla SCT! Odwalcie się od naszych samochodów!
############# Strefa Czystego Transportu nie powinna istnieć. SCT to dyskryminacja ludzi ze względu na zamożność, odbieranie prawa do korzystania z własności i  przemieszczania się oraz odgradzanie się Krakowa od aglomeracji . Jeśl i już koniecznie musi być SCT, to niech się ogranicza 

tylko do Placu Wszystkich Świętych 3-4, a reszcie ludzi dajcie normalnie żyć! 
Strefa Czystego Transportu nie powinna istnieć. SCT to dyskryminacja ludzi ze względu na zamożność, odbieranie prawa do korzystania z własności i  
przemieszczania się oraz odgradzanie się Krakowa od aglomeracji . Jeśl i  już koniecznie musi być SCT, to niech się ogranicza tylko do Placu Wszystkich 
Świętych 3-4, a reszcie ludzi dajcie normalnie żyć! 

Strefa Czystego Transportu nie powinna istnieć. SCT to dyskryminacja ludzi ze względu na zamożność, odbieranie prawa do korzystania z własności i  
przemieszczania się oraz odgradzanie się Krakowa od aglomeracji . Jeśl i  już koniecznie musi być SCT, to niech się ogranicza tylko do Placu Wszystkich 
Świętych 3-4, a reszcie ludzi dajcie normalnie żyć! 

Strefa Czystego Transportu nie powinna istnieć. SCT to dyskryminacja ludzi ze względu na zamożność, odbieranie prawa do korzystania z własności i  przemieszczania się oraz odgradzanie się Krakowa od aglomeracji . Jeśl i  już koniecznie musi być SCT, to niech się ogranicza 
tylko do Placu Wszystkich Świętych 3-4, a reszcie ludzi dajcie normalnie żyć! 

Strefa Czystego Transportu nie powinna istnieć. SCT to dyskryminacja ludzi ze względu na zamożność, odbieranie prawa do korzystania z własności i  
przemieszczania się oraz odgradzanie się Krakowa od aglomeracji . Jeśl i  już koniecznie musi być SCT, to niech się ogranicza tylko do Placu Wszystkich Świętych 
3-4, a reszcie ludzi dajcie normalnie żyć! 

Strefa Czystego Transportu nie powinna istnieć. SCT to dyskryminacja ludzi ze względu na zamożność, odbieranie prawa do korzystania z własności i  
przemieszczania się oraz odgradzanie się Krakowa od aglomeracji . Jeśl i  już koniecznie musi być SCT, to niech się ogranicza tylko do Placu Wszystkich 
Świętych 3-4, a reszcie ludzi dajcie normalnie żyć! 

############# Nie Nie Nie nie Nie Nie 
############# Należy całkowicie zmienić plan sct jak na zachodzie norma spalania euro 4, czy Państwo są oderwani od rzeczywistości? Ludzie jeżdżący zza miasta do pracy za 4 tysiące kupią sobie diesla z norma euro 6 za około 50 tys? Max euro 4 
############# Należy całkowicie zmienić plan sct jak na zachodzie norma spalania euro 4, czy Państwo są oderwani od rzeczywistości? Ludzie jeżdżący zza miasta do pracy za 4 tysiące kupią sobie diesla z norma euro 6 za około 50 tys? Max euro 4 
#############  Centrum Tylko centrum miasta powinno być strefą Benzyna euro 4 i  ropa tak samo Złe Za duża opłata 
############# Założenia odnoszące się do tych standardów nie wspierają rozwiązania problemu. Normy emisji  dla samochodu nowego określane w warunkach 

laboratoryjnych dla danego modelu nijak się mają do faktycznych emijsji  zależących od stylu jazdy, jakości tankowanego paliwa, stanu technicznego 
samochodu, jego masy, itd. Mówi o tym każdy kto potrafi  logicznie myśleć. Jeżeli  celem jest ograniczenie emisji , to każdemu kto wjeżdża do miasta 
należałoby założyć telematykę z sondą lambdą na wydechu i  na tej podstawie elektronicznie naliczać opłaty w oparciu o faktyczną emisję jeżeli  byłaby 
ona przekraczana przez dany pojazd. Obecne warunki kontroli  są irracjonalne. Po co wprowadzać przepis, którego się praktycznie nie będzie 
weryfikować bo skuteczne wychwycenie pojazdów szkodliwych jest trudne do wykonania lub niemożliwe przy obecnym stanie ustawy?

Wprowadzenie kryterium socjalnego, które wyłącza bezterminowo wymogi SCT, chyba że miasto zamierza finansować komuś wymianę samochodu... W jaki sposób ocenić i le godzin ktoś jest w strefie i  jak to ma być weryfikowane? Przez Straż miejską? O i le opłata spoko - rozumiem, że w ten sposób 
sfinansujemy sadzenie drzew i powiększanie terenów zielonych, aby poprawić jakość powietrza, to obawiam się że egzekwowanie przez Policję i  Straż Miejską 
jest zabawne. To już prędzej niech będą czujniki na mieście i  jakiś system jak eToll  czy coś...

Decyzja o czasie zwolnienia powinna być wydawana czasowo na podstawie badania technicznego pojazdu w wyniku badania zawartości spalin. Raport 
do uzyskania na stacjach diagnostycznych. Jeżeli  samochód ma niższą normę (Euro2) bo wyższej (np.Euro6) nie było w momencie produkcji , to informacja 
o składzie spalin i  spełnianiu "nowych" norm powinna być aktualizowana jw.

############# Żadna strefa absolutnie noe zgadzam sie na żadne WYMUSZANIE HARACZU od ciężko pracujăcych ludzi!!!!
############# Strefa ograniczona do pierwszej obwodnicy Benzyna rok 2000, diesel euro 4 Brak l imitu dla pojazdów zabytkowych 
############# Nie należy wprowadzać strefy czystego transportu. Nic to nie zmieni w kwestii czystego powietrza a tylko zaszkodzi swobodnemu życiu ludzi i  ogranicza to naszą wolność. Nie należy wprowadzać strefy czystego transportu. Nic to nie zmieni w kwestii  czystego powietrza a tylko zaszkodzi swobodnemu życiu ludzi i  ogranicza to 

naszą wolność.
Nie należy wprowadzać strefy czystego transportu. Nic to nie zmieni w kwestii  czystego powietrza a tylko zaszkodzi swobodnemu życiu ludzi i  ogranicza 
to naszą wolność.

Nie należy wprowadzać strefy czystego transportu. Nic to nie zmieni w kwestii  czystego powietrza a tylko zaszkodzi swobodnemu życiu ludzi i  ogranicza to naszą wolność. Nie należy wprowadzać strefy czystego transportu. Nic to nie zmieni w kwestii  czystego powietrza a tylko zaszkodzi swobodnemu życiu ludzi i  ogranicza to 
naszą wolność.

Nie należy wprowadzać strefy czystego transportu. Nic to nie zmieni w kwestii  czystego powietrza a tylko zaszkodzi swobodnemu życiu ludzi i  ogranicza to 
naszą wolność.

############# Tak, zdecydowanie należy ją zmodyfikować.
Obszar ten zrównuje obszary mocno zurbanizowane z gęstą zabudową z obszarami otwartymi, słabo zurbanizowanymi, o małym ruchu samochodowym.
Nie ma żadnej prawdziwej podstawy aby praktycznie cały obszar Krakowa włączać do strefy.
Przykładowo włączanie obszarów znajdujących się poza obwodnicą autostradową jest po prostu kuriozalne.
Takie rozwiązanie sugeruje że celem stworzenia strefy nie jest poprawa jakości powietrza w obszarach które tego wymagają ale nękanie mieszkańców w maksymalnych możliwych do tego celu obszarach.
Nie znajduję żadnego innego wytłumaczenia, dlaczego granic strefy nie ustalono w miarę sensownych granicach, np. I ewentualnie II obwodnicy.
Uważam zaproponowane rozwiązanie za szokujące i  pozbawione uzasadnienia.

Niestety jest to zdecydowanie za mało. Przecież nie jest to jedyny szpital w Krakowie.
Tak samo Park and Ride na Górce Narodowej nie pomieści samochodów wszystkich kierowców którzy będą potrzebowali.

Uważam że wymagania te zdecydowanie wychodzą poza rozsądny zakres.
Przykładowo w o wiele bogatszych Niemczech w najbardziej wymagającej, zielonej strefie dla pojazdów benzynowch/LPG/hybrydowych wymagane jest 
Euro 1, zaś dla pojazdów z si lnikiem Diesla wymagana jest norma Euro 4. 
Nie widzę żadnego powodu dla którego w Krakowie miałyby obowiązywać ostrzejsze normy.

Jest to krok w dobrym kierunku ale za mało, zwłaszcza biorąc pod uwagę szokującą propozycję granic strefy oraz zdecydowanie zawyżonych wymagań dla pojazdów.
Uważam że jeśl i  propozycja miałaby zostać wprowadzona w życie, okres ten powinien być wydłużony do 10 lat. Uważam również że powinno się pomyśleć również o osobach pracujących w Krakowie.

Myślę że jest taka konieczność aby w pewnych sytuacjach, np. dojazd do szpitala, osoby pracujące w Krakowie, turyści, inne potrzeby, była możliwość 
wjechania do strefy, nawet gdyby jej rozmiar miał bardziej zdroworozsądkowy obszar więc uważam to za krok w dobrym kierunku chociaż nie wystarczający.

Myślę że należy również pomyśleć m.in. o osobach pracujących w Krakowie.

############# Maksymalnie plyta  rynku głównego Nie zgadam się żeby tak duży obszar był objęty sct Euro1 benzyna euro 3 diesel Każdy samochód powinien moc się poruszać po strefie jeśli  został zarejestrowany przed wprowadzeniem strefy Jestem przeciw sct!! 
############# Nie powinno być żadnej strefy czystego powietrza Nie powinno być żadnej strefy czystego powietrza Nie powinno być żadnej strefy czystego powietrza Nie powinno być żadnej strefy czystego powietrza Nie powinno być żadnej strefy czystego powietrza Nie powinno być żadnej strefy czystego powietrza 
############# Pierwsza obwodnica. Wyłączenie bezterminowe dla mieszkańców. Symboliczna złotówka Zabytki powinny wjeżdżać bez ograniczeń,  także po 2030 roku. 
############# Rynek Dizel euro 3 i  benzyna euro 2 mogą wjechać Drogo. Proponuję 30 zł msc. 
############# Uważam że w ogole nie powinno być SCT. Uważam że w ogole nie powinno być SCT. Rocznik w ogóle nie powinien mieć znaczenia. Uważam że w ogole nie powinno być SCT. To chyba kompletnie nie ma związku z ekologią? Ewidentnie widać że władzom miasta chodzi o pieniądze. Przez pięć lat a później co? A jak ktoś ma kolekcję starych samochodów i nie chce ich rejestrować jako pojazd zabytkowy? Pomysł dramat. 
############# strefa powinna obejmować jedynie obszary około centrum chciałbym po pracy dojechać do domu na woli  duchackiej Możliwość wjazdu do strefy samochodami z instalacją LPG byłaby świetnym rozwiązaniem. LPG jest dużo mniej emisyjnym paliwem, i  to rozwiązało by 

problem zakupu nowych samochodów.
Mieszkańcy krakowa powinni być wyłączeni ze strefy bezterminowo. Krakowianie odprowadzają podatki w Krakowie, a tu nagle Kraków KAŻE im zmienić samochód Absolutnie złe rozwiązanie. Absurdalny jest fakt, iż osoba zamożna, którą stać na nowsze auto będzie mogła się poruszać samochodem po krakowie, a osoba 

biedniejsza nie.
Pojazdy krakowian powinny być zwolnione, jak i  również pojazdy historyczne

############# nie dla SCT nie dla SCT nie dla SCT nie dla SCT nie dla SCT
############# ograniczyć SCT do ścisłego centrum, sam rynek, może obszar wewnątrz drugiej obwodnicy zaproponowane wyjątki to kpina z ludzi są za wysokie

zostawcie to co było czyli
euro 3 - benzyna
euro 5 - diesel

co to zmieni? i  tak zmusicie ludzi do wymiany aut, tylko za 5 lat a nie za 1 lub 2 lata.
Właściciele i  tak prędzej czy później zmienią swój samochód

pomysł jest dobry, ale stawka miesięczna za wysoka i  do tego, miałoby się to zakończyć po 2030. Zostawcie to na cały czas powinny być wyjątki dla podmiotów, które prowadzą działalność gospodarczą

############# Jestem przeciwny SCT! Jest to kolejny podatek! Zniewolenie ludzi! Jestem przeciwny SCT! Jest to kolejny podatek! Zniewolenie ludzi! Jestem przeciwny SCT! Jest to kolejny podatek! Zniewolenie ludzi! Jestem przeciwny SCT! Jest to kolejny podatek! Zniewolenie ludzi! Jestem przeciwny SCT! Jest to kolejny podatek! Zniewolenie ludzi! Jestem przeciwny SCT! Jest to kolejny podatek! Zniewolenie ludzi! 
############# Tylko stare miasto, ograniczone zasięgiem do 2 obwodnicy krakowa Całe miasto powinno być dostępne dla każdego, bez wykluczenia że względu na zasobność portfela Czas pandemi pokazał że ruch pojazdów w mieście ma znikome znaczenie dla smogu w mieście, wprowadzenie SCT za tym mija się z celem Mieszkańcy Krakowa zameldowani w Krakowie i  placacy w mieście podatki powinni być zwolnieni z wymogów na stałe Jest to błędne rozwiązanie powodujące wykluczenie użytkowników dróg że względu na zasobność portfela Do l isty grupy społecznej powinni buc zaliczeni wszyscy mieszkańcy Krakowa 
############# Najlepiej, aby strefy nie było. Myślę, że to nie jest dobra propozycja. Te wymagania są bezsensowne. Proszę o dodanie, że po tym okresie 5 lat kupicie nowy samochód dla mieszkańców. Ściągajcie pieniądze z własnych pensji a nie z nas.  Najlepiej jak zrezygnujecie z tego całego pomysłu sct. 
############# Od roku 2030 powinny być dopuszczone samochody z si lnikiem Diesla EURO6. Większość rodzin posiada 2 samochody, często nowszy Diesel EURO6 i  

starszy EURO5. Wprowadzając od 2030 EURO6dt zmusicie mniej zamożną część Krakowian do zadłużenia się w celu wymiany nie jednego, a dwóch 
posiadanych samochodów. Poprawa emisji spalin przy przejściu z EURO6 do EURO6dt jest minimalna w stosunku do przejścia z EURO4 do EURO5, albo 
EURO 5 do EURO6. Nie ma co ukrywać projekt jest obojętny finansowo dla 20% bogatych mieszkańców Krakowa i  użytkowników samochodów 
służbowych, natomiast bardzo obciążający dla pozostałych mieszkańców.

############# Brak strefy
Stc jest niezgodna z konstytucja

Brak strefy
Stc jest niezgodna z konstytucja

Brak strefy 
Stc jest niezgodna z konstytucja 

Brak strefy 
Stc jest niezgodna z konstytucja 

Niezgodne z konstytucja Niezgodne z konstytucja 

############# Uważam, że obszar do pierwszej obwodnicy jest najsensowniejsza. Obszar do drugiej obwodnicy jest największym obszarem, na który mogę się zgodzić. Ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 lipca 2025 oraz 
brak ograniczenia do 50 dni  dla zabytków to maksymalne ograniczenie, na które mogę się zgodzić. Samochody zarejestrowane przed 1 l ipca 2025 
samoczynnie znikną z ulic z upływem czasu.

Ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 oraz brak ograniczenia do 50 dni dla zabytków to maksymalne ograniczenie, na które mogę się zgodzić. Przy zaproponowanych przeze mnie zmian, nie ma potrzeby wprowadzania opłat. Dodatkowo powinny być wyłączone samochody będące własnością osób powyżej 65 lub 70 roku życia.

############# Strefa tylko wokół rynku To nie jest dobra propozycją Nie powinno być żadnych ograniczeń. Ograniczenie w przemieszczania się łamią konstytucjie RP Oczywiście że powinno być zmienione! Czyli  brak jakiech kolwiek zakazów wjazdu To rozwiązanie pokazuje że tu nie chodzi o ekologię a tylko o pieniądze Brak zakazów wjazdów dla pojazdow obywateli  RP 
############# Tak, należy ograniczyć SCT do ścisłego centrum miasta, a nie obejmować tą strefa całego miasta. Nie zgadzam się z propozycją. Powinna zostać na wcześniejszym proponowanym poziomie. Benzyna 2001/Euro 3 itd. Dużo osób między innymi ja zakupiło auto spełniające minimalne 

wymagania, jak wyżej, a nie stać wielu osób żeby wymieniać auto co 5 lat.
Mieszkańcy powinni  mieć niższe wymagania niż pojazdy przyjezdne. Negatywnie. Mam być być karany za to że po upływie 5 lat nie będzie mnie stać na wymianę samochodu? Krakowianie powinni być zwolnieni z obostrzeń lub powinny być dla nich niższe.

############# Uważam że strefa czystego transportu powinna całkowicie być odrzucona, więc nie mogę określić żadnych granic.  No może napiszę tak....jak najdalej od granic Krakowa. Każde miejsce jest ważne,  więc jak wyżej zaznaczyłem, jestem za całkowitym odrzuceniem jakiejkolwiek strefy czystego transportu.  Miasto powinno 
wycofać się z tego absurdu! 

Każdy samochód  jest ważny dla jego właściciela, więc nikomu nie można zabronić używania Jego własności, nabytej legalnie.  Jeśl i już, to jedynym 
warunkiem powinno  być to, że auto ma być ubezpieczone i  posiadać aktualny przegląd techniczny. To jedyny wymóg który ew powinien spełnić 
właściciel  samochodu poruszającego się po mieście. 

Żadnych ograniczeń,  więc czy to będzie 5 czy 50 lat nie wchodzi w grę. Po opłacie  emisje spalin stają się już nieszkodliwe? To kolejny absurd tej uchwały. Nikogo nie można  wyróżniać ani dyskryminować.  Jakie ma znaczenie to czy ktoś jest zameldowany w Krakowie a ktoś nie...czy to ma jakikolwiek wpływ 
na zanieczyszczenie powietrza?? Mam nadzieję że  ten bubel zostanie całkowicie odrzucony i  w końcu dacie ludziom święty spokój  i  szansę  na spokojne 
życie i  funkcjonowanie.  Uważam, że Kraków ma o wiele ważniejszych spraw do załatwienia niż  ta strefa czystego ABSURDU.

############# Aktualnych właścicieli  samochodów nie powinna obowiązywać żadna strefa. Niech jeżdżą swoimi autami dopóki są sprawne. Wszyscy mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość przemieszczania się po mieście swoim samochodem - do pracy lekarza, weterynarza, gdziekolwiek, 
niezależnie od jego wieku.

Właściciele starszych aut powinni mieć możliwość z nich korzystać dopóki są sprawne i  przechodzą przeglądy. W końcu i  tak zostaną zezłomowane. Jak 
musicie robić zakazy to tylko dla nowokupowanych aut.

Ci których na to stać i  tak mają nowe auta. Ogólnie zły pomysł: jesteś bogaty to rób co chesz Bez sensu to wszystko, jak pracujesz dla jakiejś fundacji to możesz jeździć starym autem a jak tyrasz gdzie indziej za najniższą krajową i  Cię nie stać na 
nowe auto - to stare i  tak Ci zabierzemy.

############# Strefa nie powinna wejść w ogóle, gdyż ludzi nie będzie stać na nowe samochody. Naprawdę chcecie ludziom zrobić to? Wybraliśmy wasze rzędy, a teraz chcecie sprawić abyśmy byli  ubodzy? Każde miejsce powinno być wolne. Czy my żyjemy jeszcze w wolnym kraju? Czy nasze zdanie ma dla Was znaczenie jeszcze? Wymogi są tylko dla klasy wysokiej a niska lub średnia klasa jest dyskryminowana. Nikogo normalnego nie stać na auto za 100tys Nigdy to nie powinno wejść Uważam za zdzierstwo i  za zabieranie podstawowych praw ludzi i  wolności To jest dyskryminacja 
############# STC to dyskryminacja ludzi mniej sytuowanych wiec powinna zostać anulowana w całości. Każdy krakowianin/obywatel płacący podatki powinien mieć dostęp do służby zdrowia,  niezależnie czy jego auto posiada normy założone w tym projekcie. Każde auto które przechodzi pozytywnie badanie techniczne na stacji diagnostyczne, ma prawo wjechać do miasta.

Montaż odpowiednich katalizatorów na koszt miasta. 
Tak powinno zostać zmienione a dokładnie, nie powinny być wprowadzane jakikolwiek sct . I co mam zrobić mieszkaniec Krakowa  z samochodem po tym okresie?? Brak konsekwencji w założonym projekcie, jest to hipokryzja z państwa strony. Danina sprawia ze auto nagle staje się legalne i  ekologiczne?? Żenujące, 

cyniczne, bezczelne. 
Kolejne założenie dyskryminacyjne ze jakaś grupa społeczna ma mieć większe prawa od pozostałych. Każdy obywatel ma mieć te same prawa !

############# granica strefy max do 2 obwodnicy bezsensowne obszary wykluczające ludność z poza kakowa do dostępu do szpitali  czy placówek szpitalno leczniczych ponieważ w krakowie znajdują się 
ważne szpitale nie tylko prokocim

rok produkcji  po 2010 roku norma dla diesli  euro5
 Emisja tlenków azotu ,węglowodorów oraz czastek stałych dla obu norm euro 5 oraz euro 6 jest taka sama .

############# tak - strefa ta winna być ograniczona do miejsc zamieszania włodarzy miasta (prezydent, radni) oraz tzw. "aktywistów" - samozwańczych ekspertów i  autorytetów i ograniczenia mają być skuteczne tylko dla w/w grup.  Dodatkowo - dal w/w osób mieszkańcy gmin ościennych 
winni ustanowić specjalne ograniczenia - np. możliwość poruszanie się pieszo ale na boso (buty są nieekologiczne - ścierające się podeszwy to cząstki stałe tak niezdrowe dla mieszkańców ), na rowerze - ale tylko takim, który jest w 100% biodegradowalny ( zakaz używania 
gumy, stali , plastików i włókien węglowych).   

Lista ta świadczy o nieudolności twórców STC - winna zawierać cały obszar Krakowa. Zakazy i  nakazy to najprymitywniejsza forma zarządzania.
Nikt nie jeździ starym autem z chciwości - wzrost zamożności ludzi rozwiąże problem starych aut.

Wyłączenie powinno być "dozgonne" - dotyczy mieszkańców i samochodów (również tych jeszcze nie urodzonych) W/w pomysł to najpodlejszy sposób klasyfikacji  ludzi. Kolejny bubel prawny - coś ograniczamy ( bo "zabrać" i  "ograniczyć innych" to jednie z niewielu rzeczy, które potrafimy) po czym "łaskawie" przyznajemy 
przywileje "koleżkom". 

############# Tylko pierwsza obwodnica Nowa Huta Euro 3 Co najmniej 20 lat 30 złotych miesięcznie Pracownicy mpk szpitali  wojska policji 
############# SCT powinna obowiązywać wyłącznie obszar I Obwodnicy czyli wokół tzw. Plant jako teren typowo turystyczny. 

Teren II Obwodnicy to obszar usługowy dla mieszkańców i teren małej przedsiębiorczości.
Najpierw trzeba zbudować kilkanaście bardzo pojemnych parkingów P+R w pobliżu węzłów komunikacyjnych. Dopiero wtedy można wytyczać szersze 
granicę SCT i  wyłączyć z nich trasy dojazdowe do stref P+R.

Benzyna Euro 4 od 2030 roku. Diesel Euro 5 od 2030 roku. Benzyna Euro 5 od 2035 roku i  Diesel Euro 6 od 2035 roku.
Wobec gwałtownego wzrostu cen samochodów używanych w ostatnich 4 latach, niewiele osób stać na wymianę samochodu na nowy.
Skoncentrowałbym się raczej na kontroli stanu technicznego pojazdów np. czy pojazd nie ma wyciętego fi ltra DPF. Nawet nowe pojazdy są często 
podawane wycinaniu tych fi ltrów ponieważ ich eksploatacja jest bardzo kosztowna. Nowe pojazdy bez fi ltra bardziej szkodzą niż starsze z fi ltrem.

Powinnien być to okres 10 lat. Dla pojazdów spoza Powiatu Krakowskiego lub nawet szerzej spoza województwo małopolskiego być może tak.
Reperowanie budżetu miasta Krakowa kosztem tzw. wianuszka jest wbrew polityce wyrównywania szans.

Jeśli  planowane ograniczenia miałaby wejść w życie to wyłączenia powinny odnosić się także do mieszkańców Powiatu Krakowskiego 

############# Obszar wokół pierwszej obwodnicy, ostatecznie obszar do drugiej obwodnicy. Nie jest to dobra propozycja. Obszar należy ograniczyć do pierwszej obwodnicy lub do drugiej. Moja propozycja to:
Ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 i  
brak l imitu dla pojazdów zabytkowych.

Okres należy wydłużyć do 10 lat. Opłaty są słuszne po wprowadzeniu zaproponowanych powyżej zmian. Propozycje to: Obszar wokół pierwszej lub drugiej obwodnicy, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe wykluczenie 
dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 i  brak l imitu dla pojazdów zabytkowych.

############# Uważam cała uchwała praktycznie nic nie zmienia. Zamiast procedować fikcyjną SCT lepiej zwiększyć dostępność dróg dla pojazdów osobistych (np. hulajnogi elektryczne), które faktycznie są czystymi pojazdami. Te pojazdy obecnie nie mogą się poruszać po chodnikach bo są 
za szybkie a nie mogą też po ulicach bo są zbyt wolne.

Jak to ma być strefa czystego powietrza to nie rozumiem po co Tworzyć wyjątki. Strefa jak ma funkcjonować powinna być szczelna. A osobom 
posuadającym bardzo stare samochody lepiej zaproponować pokrycie kosztów dojazdu z miejsca do którego mogą dojechać.

Wtedy kiedy wejdzie strefa będą to już bardzo stare samochody. Dla mnie SCT w obecnym kształcie jest przepalaniem pieniędzy. To może w ogóle wyłączyć całą SCT. To może od razu wprowadźmy opłaty za pojazdy nie zarejestrowane w Krakowie. Przy tak szerokich wyjątkach SCT praktycznie przestaje istnieć.

############# Uważam, że najlepsza by była strefa ścisłego centrum miasta Rynek, Planty. Uważam, że jest to za mało, a co ze szpitalem Narutowicza, ze szpitalem Jana Pawła? Osoba z Węgrzc będzie miała jechać na górkę poczym wsiąść w 
tramwaj i  do szpitala? To jest jakaś KPINA. 

Uważam, że pojazdy benzynowe z LPG powinny zostać ominięte w tej strefie, ponieważ także mogą być ekologiczne po możliwości ich konwersacji na 
instalacje IV generacji , natomiast z nowych diesli  śmierdzi i  to tragicznie! Za starym dieslem można stać i  oczy nie pieką, za nowym od razu oczy bolą, 
jak dla mnie być powinno tak: benzyna euro 2 i  diesel euro 3, a LPG bez ograniczeń 

Uważam, że mieszkańców powinna obowiązywać karencja 10 lat bo nie każdy może sobie pozwolić na zakup innego samochodu, a dobrze wiemy, że po wprowadzeniu takiej strefy auta kwalifikujące się drastycznie podskoczą cenowo! Dla mnie to jest śmieszne, nie wolno wjechać bo trujesz, ale jak zapłacisz nie ma sprawy! Możesz truć i le chcesz, tu nie chodzi o ekologię tu chodzi o kasę! Uważam, że jeszcze być wzięte pod uwagę pojazdy z powiatu krakowskiego, ta l ista wyjątków w ostateczności mogłaby zostać wzięta pod uwagę, pod 
jednym warunkiem, że nie ma warunków ilości wjazdów tych pojazdów

############# Tak, zdecydowanie popieram. Płatna ale jednak możliwość wjazdu. Do wyboru opłaty okresowe i  jednorazowe Cieszę się ze pojazdy historyczne i  zabytkowe będą wyłączone z zakazu. 
############# Należy w ogóle nie wprowadzać żadnej strefy. Wjazd mieszkańców bez ograniczeń. Wszyscy mieszkańcy wjazd bez ograniczeń. Wszyscy mieszkańcy wjazd beż ograniczeń. 
############# Jedyne możliwe granice takiego rozwiązania to obszar wewnątrz pierwszej obwodnicy. Pomysł jest niedorzeczny z racji  braku możliwości weryfikacji takiego rozwiązania. Kierowcy dalej będą próbować wyłgać się tłumacząc, że jada do 

szpitala etc. 
Czy starszy Pan mieszkający n moim osiedlu, który jeździ Passatem b3 od 25 lat, jest gorszy niż 40latek w swoim nowym 2 letnim samochodzie? SCT 
uderza w starszych mieszkańców miasta i  prowadzi do ich wykluczeń w transporcie.

Wolny kraj w którym do poruszania się dowolnie mamy pełne prawo a miasto chce pobierać myto od podróżnych. Cały pomysł Sct zabija krakowską prężnie działająca scene samochodów klasycznych i  zmusza ludzi, którzy budują tą scenę do porzucenia swojej 
odskoczni od życia codziennego. Nie ma dobrego rozwiązania dla tego pomysłu poza porzuceniem go kompletnie. Tak też sobie życzymy My-mieszkańcy 
tego wspaniałego miasta.

############# Albo cały Kraków bez wyjątków albo wcale. W innym przypadku dzielnice, gdzie można wjechać czeka dezorganizacja i  utrudnienia w parkowaniu dla mieszkańców. To fatalny pomysł. Proszę spróbować zawieźć dziecko do lekarza w szpitalu w Prokocimiu i  tam zaparkować teraz. Zrobienie wyłączenia w takich 
miejscach sprawi, że mieszkańcy gminy ościennych będą tam zostawiać samochody codziennie, a Ci którzy mogliby potrzebować przyjechać z daleka i  tak 
nie znajdą miejsca.

Mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni przez 10 lat To dobry pomysł. Wazne żeby zwolnieni byli  Ci, którzy płacą podatki w Krakowie. Tak jak jest z Karta mieszkańca i  komunikacja miejska.

############# Żadnej strefy Cały Kraków powinien być dostępny dla każdego Każdy ma prawo na auto, na które mu stać. 
 Każdy by kupił nowe auto, ale problem jest w tym że nie każdy może 

Jaki problem to rozwiązuje?

############# Sama propozycja jest idiotyczna opierania się o Euro ! Powinno być  i lość wydzielanych toksycznych gazów na i lość pasażerów. Mercedes 525 koni będzie miał euro 6  a panda euro 4  tylko i lość toksycznych związków będzie miał mniejsza Panda . Co do strefy uważam że nie 
wcześniej niż za 10 lat a jak już to pierwsza obwodnica w koło rynku .

Jak pisałem za wcześnie na ograniczenia , transport kuleje ,wiele remontów nie dokończonych.Park end read powinien być w Czyżynach i  od tego transport 
publiczny.

Standardy Euro jest pomyłka powinno się l iczyć i lość toksycznych substancji na i lość pasażerów. Inaczej będzie można to zaskarży że to nie chodzi o 
czysty transport tylko głupie obostrzenia 

Minimum 10 lat obecnie mamy kryzys motoryzacyjny ,nie wiadomo jakimi autami będziemy jeździć za 3 lata .W związku z tym powinno się wrócić to dyskusji  za 3lata . Bo to o opłaty chodzi a nie o czyste powietrze .Powtarzam stara panda wydziela mniej toksycznych związków niż Mercedes euro 6 z silnikiem 5 l itrów i  mocą 
525 koni 

Osoby niepełnosprawne też powinny być zwolnione 

############# Moja propozycja to tylko ścisłe centrum miasta - Rynek i  centrum Kazimierza. Już Aleje Trzech Wieszczów i ul. Marii Konopnickiej to jedne z głównych arteri i  miasta, pozwalające na dostęp do edukacji , kultury, służby zdrowia. Na całym terenie Krakowa znajduje się wiele szpitali  i  ośrodków zdrowia, które służą chorym bez względu na ich miejsce zamieszkania. Ograniczenie 
dostępności do tylko jednego wybranego miejsca uważam za bardzo szkodliwe. Spowoduje to utrudnienie szybkiego i prostego dostępu do opieki 
medycznej. Dodatkowo spowoduje to przeciążenie już bardzo obciążonych i lością pacjentów Szpitali  w Prokocimiu.

Obecnie zaproponowane standardy i  roczniki pojazdów są zbyt rygorystyczne. Samochody są produkowane tak, aby służyć wiele lat, a nie 5 czy 10. Ich 
produkcja oraz złomowanie pochłaniają wiele zasobów i obciążają środowisko. Jeśli  pojazdy są sprawne technicznie i  zadbane, powinny służyć nadal, a 
nie być traktowane jak niemal "jednorazowe". Nie jest ekologiczne napędzać wyrzucanie i  kupowanie coraz to nowych rzeczy.

Uważam, że mieszkaniec Krakowa powinien móc użytkować swój samochód tak długo jak tylko jest on sprawny technicznie, a nie tylko 5 lat. Kraków to nie tylko jego mieszkańcy. To też osoby, które dojeżdżają codziennie, aby tu pracować. Ci ludzie napędzają lokalne biznesy jako pracownicy, ale też 
konsumenci - pośrednio przyczyniają się do wzrostu gospodarczego czy wysokości podatków jakie płacą krakowscy przedsiębiorcy do kasy miasta. A 
bezpośrednio płacą podatki w paliwie. Nałożenie na nich dodatkowej opłaty jest nierównym traktowaniem obywateli  RP. Dodatkowo zaproponowane kwoty są 
absurdalnie wysokie - 500 zł za możliwość pracowania przez miesiąc jest nie do przyjęcia biorąc pod uwagę wysokość zarobków i koszty utrzymania.

Uważam, że wszyscy obywatele RP powinni być równo traktowani. Kraków otrzymuje finansowanie od Państwa, czyli  każdego obywatela RP. 
Dyskryminowanie kogoś, bo mieszka w Zielonkach czy Wieliczce, a nawet Gdańsku jest niesprawiedl iwe.

#############
############# Jedynie w obrębie pierwszej obwodnicy Zbyt mało Nie powinno być rozróżnienia na mieszkańców i osób z poza Krakowa Gminy ościenne 
#############
############# Jestem zdecydowanym przeciwnikiem strefy. Dla zwolenników polecam lakturę Folwarku Zwierzęcego i  Roku 1984  Orwella

Zróbcie sobie strefę w rejonie magistratu, ale z całkowitym zakazem ruchu , aby radni  mogli  sobie spokojnie pospacerować .
Strefa nie ma nic wspólnego z poprawą jakości powietrza , ale jest kolejnym sprawdzianem ile jeszcze wolności można ludziom odebrać, oczywiście dla ich dobra,  zanim siłą obalą istniejący porządek. Wypowiedzi, że dotyczy to niewielkiej l iczby samochodów, ale i  ich 
właściciele odniosą korzyści z poprawy jakości powietrza, są wewnętrznie sprzeczne. Jak wyeliminowanie niewielkiej l iczby samochodów może wpłynąć na wymierną zmianę jakości powietrza. W takie rzeczy uwierzyć mogą jedynie ludzie zaślepieni zieloną ideologią, lub 
pozbawieni umiejętności analitycznego rozumowania. Powiększanie tej ostatniej grupy wydaje się być celem decydentów.

Jestem zdecydowanie przeciwko strefie. Wymagania powinny być obniżone , a strefa powinna obejmować jedynie ścisłe centrum. Tak powinno być zmienione i  okres wyłączenia powinien trwać tak długo, aż radni podejmą decyzje o nie wprowadzaniu strefy. Może to być zatem zarówno 1 miesiąc jak i  20 lat. Dopuszczenie wjazdu samochodów niespełniających  wymagań jest konieczne i  w jasny sposób wskazuje, że strefa jest idiotyzmem. Schorowani emeryci zapewne odwdzięczą się przy urnach wyborczych.

############# Precz z komuną! Jak ktoś legalnie kupił pojazd spełniający normy to nie można go pozbawiać jego własności i  wolności! Precz z komuną! Jak ktoś legalnie kupił pojazd spełniający normy to nie można go pozbawiać jego własności i  wolności! Precz z komuną! Jak ktoś legalnie kupił pojazd spełniający normy to nie można go pozbawiać jego własności i  wolności! Precz z komuną! Jak ktoś legalnie kupił pojazd spełniający normy to nie można go pozbawiać jego własności i  wolności! Precz z komuną! Jak ktoś legalnie kupił pojazd spełniający normy to nie można go pozbawiać jego własności i  wolności! Precz z komuną! Jak ktoś legalnie kupił pojazd spełniający normy to nie można go pozbawiać jego własności i  wolności!
############# strefa od Park and Ride . proszę porobić parkingi na obrzeżąch żebyśmy mieli  gdzie poparkować samochody i  nie bedziemy jeżdzić po mieście wcale centum miasta tam gdzie jest strefa płatnego parkowania od euro 5 powinno się dopuscić kraków od euro 6 centum albo wszyscy albo nikt wszyscy objęci nie ma dopuszczeń
############# Nie wprowadzać Cały Kraków i okolice Brak ograniczeń. Starsze auta zutylizują właściciele bez pomocy urzędników. Dodatkowy podatek który grabi ludzi z ich majątku. Po pierwsze okradzeni zostaną posiadacze auty z ich wartości rynkowej ( bo przez przepisy wartość 

spadnie do 0), po drugie mieszkańcy Krakowa którzy przez durne przepisy zapłacą więcej za usługi firm z poza Krakowa (większość firm budowlanych korzysta 
ze starych aut). Ta grabież może spowolnić rozwój naszego regionu 

Projekt nie powinien powstać !!!! Złodziejstwo i  grabież obywateli  

############# Nie zgadzam się z Ekoteroryzmem. Pamiętam czasy gdy słońce w Krakowie nie świeciło. Taki był smog.  I ludzie żyli  i  długo żyli . Nie zgadzam się z Ekoteroryzmem. Pamiętam czasy gdy słońce w Krakowie nie świeciło. Taki był smog.  I ludzie żyli  i  długo żyli . Bez sensowne pytanie A co z samochodami o wielkich pojemnościach SUWY bogaczy im też zabronię wjazdu Może zaproponujemy to również w drugą stronę. To co mieszkańcom z poza Krakowa nie można wjechać do Krakowa ale mieszkańcom Krakowa można 
wyjechać np wypocząć poza Kraków. może za wyjazd z Krakowa też bierzcie kasę 

Nie zgadzam się z Ekoteroryzmem. Pamiętam czasy gdy słońce w Krakowie nie świeciło. Taki był smog.  I ludzie żyli  i  długo żyli . 

############# Nie dla wszystkich SCT! Nie dla wszystkich SCT! Nie dla wszystkich SCT! Nie dla wszystkich SCT! Nie dla wszystkich SCT! Nie dla wszystkich SCT! 
############# Okolice 1 obwodnicy, czyli  głównie stare miasto Sądu, urzędy, dworzec główny, tereny uprawne... Minimum euro 3, oraz ciągniki i inne maszyny rolnicze. Starsze po specjalnym przeglądzie. Bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców okolicznych gmin dla samochodów zakupionych przed dniem wprowadzenia SCT, A tekże dla rolników!!! Do sądu, do urzędu, na pole uprawne, albo do hurtowni warzyw?
############# Na początek (pierwsze 5 lat) wewnątrz Alei Trzech Wieszczów, Wita Stwosza, Kotlarska, Wisła. Muzeum Lotnictwa Polskiego, Teren byłego niemieckiego, nazistowskiego KL Płaszów, rejon fortu 48a Mistrzejowice. Do 2035  roku dopuścić samochody wyprodukowane w 2016 roku i  później. Dlaczego w 2016 roku? Jest to legislacyjne uczczenie Światowych Dni 

Młodzieży, które odbyły się w Krakowie w 2016 roku.
10 lat dla "mieszkańców Krakowa, urodzonych w Krakowie". Rozwiązanie jest bez sensu. Powinno się wprowadzić zakaz wjazdu (niezależnie od emisji  spalin) samochodów na tablicach KTT, SO, WR i  ERA.

############# Strefą powinno być objęte cetrum miasta , powinnismy mieć możliwość poruszania się samochodem na obrzeżach Krakowa . Mieszkam w swoszowicach pracuję w Rzeszowie i  nie bedę mogł z domu dojechac do A 4 2 ki lometry tylko z tego powodu muszę zmienić samochód ? Do 
centrum mogę jeżdzić komunikacją zbiorową nie ma problemu . Proszę dać możliwość dojechania do pracy .

dojazd do wszystkich Park and Ride mogą być takie standardy ale dajcie ludziom możliwość zostawienia samochodów na Park and Ride i  po mieście możemy jeżdzić MPK czy nowy samochód o pjemności 3litry emituje mniej  spalin od starszego o pojemniści 1 l ira dobre propozycja jest dobra ale co z ludzmi których nie stac na wymianę samochodu , pracują poza krakowem i poruszją sie tylko dom -praca .

############# Obszar strefy powinien zostać zredukowany do wyłącznie historycznego Starego Miasta.  Dokładnie, dojazd do Szpitala, ośrodka dla Seniorów czy Park and Ride jest niezbędny niezależnie od posiadanego pojazdu czy normy emisji .  Biorąc pod uwagę normy spalin stosowane w pojazdach od wielu lat, zasadne jest by dozwolony był wjazd do SCT autem wyprodukowanym po 1 stycznia 
1993 roku bądź pojazdem spełniającym normę Euro 1 (auta benzynowe). Dla samochodów z silnikiem wysokoprężnym powinna obowiązywać norma 
Euro 4. W przypadku samochodów hybrydowych wjazd powinien być dozwolony pojazdem z dowolnego roku produkcji .

myślę że jest to ok. Myślę że jest to dobre rozwiązanie. Oczywiście jest to dobre rozwiązanie, dodatkowo oprócz kategorii  osób ww. wymienionych zwolnieni z zakazu wjazdu powinni  być seniorzy, 
przedsiębiorcy świadczący usługi/prowadzący działalność na terenie strefy, osoby niepełnosprawne, kobiety ciężarne.

############# Nie wprowadzać. Można jeździć wszędzie. Nowe auta, mają czasami większa emisje niż stare małe auta. 
Jestem przeciwko sct.

Jestem przeciwko. To jest skandaliczny projekt. Jestem całkowicie przeciwko takim rozwiązania. 

############# Żadnej strefy Każde miejsce w aglomeracji Jaka to różnica, który standard spełnia mój samochód z małym silnikiem, jeżeli  nawet nowe pojazdy z dużymi jednostkami emitują więcej szkodliwych 
gazów?
Albo całkowity zakaz dla wszystkich albo żadnych ograniczeń.
To tylko faworyzowanie bogatych w duchu "bogaty może więcej".

Moja rodzina z innego miasta miała by kupić nowszy samochód tylko po to by móc do mnie przyjechać i  być mobilnym?
Tu akurat zalecał bym inkluzywność i  tolerancję. Żadnych ograniczeń.

Dyskryminacja mniej zamożnych. Każdy pojazd, który przeszedł badania techniczne na SKP

############# Uważam, że nie należy wprowadzać strefy. Uważam, że nie należy wprowadzać strefy. Uważam, że nie należy wprowadzać strefy. Uważam, że nie należy wprowadzać strefy. Uważam, że nie należy wprowadzać strefy. Uważam, że nie należy wprowadzać strefy.
############# Jedynie okolicę rynku głównego Euro 4 dla diesli  i  benzyny. Nie stać mnie na nowsze auto Dla mnie to bzdura bo nie każdego stać na zmianę auta Czyli  jednak chodzi o kasę. Chytry dwa razy traci 
############# Całość do zmiany Zła propozycja Za mało powinien wynosić 10 lat Bez sensu. Albo wszyscy albo nikt.
############# Nie chcę strefy czystego transportu . Kiedyś była na ul plac nowy w Krakowie długo jakoś nie zagościła zostala zl ikwidowana W tamtym roku proponowali państwo  euro 5 dla obu typów silników teraz nagle euro 6 ale benzyniak od 2005 roku produkcji  który nie ma euro 6 tylko 

euro 4 . Robicie zamieszanie . Nie chcemy strefy niby czystego transportu . Po pierwsze, Niemcy się z niej wycofują . Po drugie , nie każdego stać na to by 
zamienił auto które posiada na samochód który kosztuje około 50 tys. Zł bo tak wam się zachciało euro 6 . Po trzecie nikt wam nie pozwoli  tego 
wprowadzić bo to jest ściema całe to SCT . Budowa bateria do elektrycznego samochodu wydziela tyle samo substancji szkodliwych co 20 letni 
samochód z silnikiem diesla który przejedzie 320 tys km . Nie mówiąc o ich utylizacji . DZIEKUJE ZA WASZA OFERTE SCT . ALE MOZECIE NIA SOBIE ***E 
PODETRZEC TYLE JEST ONA WARTA 

5 lat urzędowania wam zostanie jak mieszkańcy się obudzą i  będą głosować za dymisja was ze stanowisk . Kpina Wy możecie sobie płacić jak chcecie . My zwykli obywatele ledwo możemy przeżyć z pensji  . A co jak ktoś stara się o dziecko oni mają najgorzej co z tego że 
800+ jak wszystko idzie do góry 

Specjalne hahaha specjalnej troski to jest ten co wierzy w te bajki  

############# Strefy być NIE powinno, a jeżeli  już koniecznie musi być bo unia europejska wam kazała, to niech ograniczy się tylko do ścisłego centrum miasta, gdzie wjazd i  tak jest już mocno utrudniony (rynek główny i  okolice). I myślicie że takie małe kawałki terenu wystarczą, żeby pomieścić wszystkich ludzi z okolic dojeżdżających codziennie do Krakowa do pracy lub w innych 
celach?

Gdyby polacy zarabiali  pieniądze pozwalające im na zakup nowego samochodu z salonu który spełnia te wymagania, to by je kupowali. W większości nie 
jeździmy autami z salonu bo nas, jako społeczeństwo, po prostu nie stać!

A jak ktoś mieszka powiedzmy 100metrów za granicami Krakowa to już może spi***ać tak? Codziennie jeździ do Krakowa do pracy, na zakupy, do lekarza, ale mieszka kilkadzisiąt, kilkaset metrów za daleko więc ch** mu w d***? Czyli po wniesieniu opłaty nagle auto staje się już ekologiczne?
Precz ze strefą w jakiejkolwiek formie!

Pojazdy zabytkowe są wyłączone? Nawet w ankiecie podajecie kłamliwe informacje! Nie są wyłączone tylko są trochę inaczej traktowane niż inne, co wcale 
nie znaczy, że nie są potraktowane po macoszemu. Maksymalnie 50 wyjazdów na ulicę w roku, które dzień wcześniej trzeba zgłosić? Przecież to jest 
niedorzeczne! Przed słonecznym weekendem urzędy nie będą wyrabiać z wydawaniem zgód, poza tym co to za chory pomysł, żeby trzeba zgłaszać komuś 
chęć wyjechania na ulicę WŁASNYM samochodem z jednodniowym wyprzedzeniem? Przykładowo, samochód zgodny z sct do jazdy na co dzień się zepsuł, 
można by wsiąść w swoje drugie auto (zabytkowe) ale nie można bo nie zgłoszone, trzeba było dzień wcześniej przewidzieć awarię jednego samochodu 
żeby zgłosić chęć wyjazdu drugim. CHORE.
Sct NIE ma nic wspólnego z dbaniem o ekologię i  dobrze o tym wiecie.

############# Strefy nie powinno być Cały  kraków 10 lat Taxi
############# Określono tylko główne trasy wjazdowe. Co z drogami bocznymi. Czy będą odpowiednio oznakowane z oznakowanymi objazdami? Jest wiele przychodni specjalistycznych i  szpitali  - np, Szpital Wojskowy, Szpital im. JP II, przychodnia ul. Batorego i  inne. Należy określić strefy 

parkowania wokół tych miejsc - np. 300m od bramy głównej. Do tych miejsc dojeżdża dużo osób spoza Krakowa. 
rok produkcji  od 2000 dla wszystkich zdecydowanie za krótko opłata godzinowa - OK 

opłata dzienna - powinna obejmować 24 godziny od wykupienia. Np. wykupienie o godz. 8.oo a wykupienie o 20.oo - l ichwiarski zarobek dla miasta - 
okradanie obywatela 
opłata miesięczna - podobnie, powinna obejmować 30 kolejnych dni - ten sam problem co wyżej 
Powinno być dopuszczone kilka wjazdów do SCT bez zgłoszenia - zdarzają się sytuacje awaryjne nie do przewidzenia. 
Punkty do opłat powinny być na KAŻDEJ drodze na granicy miasta

okres 5 lat zdecydowanie za krótki. 

############# Obniżenie standardów przynajmniej o jedną klasę. Dobrze eksploatowane auta, dopuszczone do ruchu nie powodują większych zanieczyszczeń. 
Większość ludzi aktualnie nie spełnia wymagań lub jest na granicy, co podczas podniesienia wymagań za 5 lat wykluczy ich całkowicie z ruchu. Są to 
osoby które nie mogą pozwolić sobie na tak szybką i  radykalna wymianę samochodu, tzn. że strefą ta uderzy wyłącznie w najuboższych i  spowoduje to 
wyłącznie powiększenie dyskryminacji  w społeczeństwie 

Mieszkańcy Krakowa powinni być całkowicie wyłączeni spod wymogów SCT (osoby te płacą już podatki do miasta). Powód dokładnie taki sam jak wymieniony w pkt. 3, a dodatkowo osoby te muszą poruszać się po Krakowie ponieważ jest to ich miejsce zamieszkania, nie mają 
innej możliwości funkcjonowania, a tym bardziej zmiany miejsca zamieszkania 

Stawki są zdecydowanie za wysokie, dla najuboższych wręcz zaporowe . Powinny zostać obniżone przynajmniej o 30%, Osoby pobierające zasiłki  z MOPS/GOPS; emeryci i  renciści; dawcy krwi, szpiku, organów; rodziny 4+

############# SCT tylko wokół 1 obwodnicy, samo centrum stanowczo wystarczy. Każde jest ważne jeśli posiada przystosowany parking i  jest potrzebne mieszkańcom. Przede wszystkim powinny być poprawnie przeprowadzane przeglądy aut - bo nie wszystkie starsze samochody kopcą, niektóre mimo wieku spełniają 
normy ale obecne zasady SCT by to uniemożliwiały i  tak. Nowsze niesprawne też potrafią kopcić gorzej niż sprawne stare roczniki. Euro 1 dla benzyny i 
Euro4 dla diesla stanowczo wystarczy. Trzeba wziąć się za niesprawne auta od strony praktycznej, a nie teoretycznej.

Nie wszystkich stać na zmianę auta, 5lat to za mało, wg mnie powinno być bezterminowe dla mieszkańców Krakowa -  więcej ludzi i  tak przyjezdza zza granic miasta. Nic to nie zmienia, zapłacą i  wjadą bo będą musieli . Bez sensu. Poza tym jak niby miałoby być to wszystko egzekwowane? Warto byłoby się pochylić nad mniej zamożnymi mieszkańcami Krakowa. Nowe auta to wydatek ponad możliwości, często wykorzystują auto żeby w ogóle 
zarobić (rozwożąc jedzenie np), narażanie ich na wydatek rzedu nawet 20tys to dramat.

############# scisle centrum krakowa, stare miasto euro 1 dla benzyny, euro 4 dla diesla! dla wszystkich nie tylko mieszkancow okropne, jak kogos nie stac na lepsze auto to jak ma stac na jeszcze takie oplaty
############# Strefa tylko na Rynku Głównym Całe miasto poza Rynkiem Głównym powinnno być wyłączone ze STC Zbyt wygórowane normy, które nie przełożą się na znaczącą poprawę jakości powietrza. EURO 4 byliby wystarczającą norma Dyskryminacja innych obywateli  ze względu na miejsce zamieszkania Po uiszczeniu myta stary gruz będzie mniej smrodził? Nie powinno być żadnych wyłączeń, tak samo jak i  STC
############# Takiej strefy w ogóle nie powinno być. Samochody nie powinny być dzielone na state i  nowe tylko na sprawne, zadbane i na takie które nie powinny przejść przeglądu i  nie mieć prawa jeździć po ulicach w całym kraju. Mistrzostwa powinno być dostępne samochodem w całości dla każdego kto ma sprawny i  zadbany samochód. Niezależnie od wieku i  si lnika tego auta. Auta z zepsutymi si lnikami powinny nie prsejsc przeglądu, pozostałe powinny mieć prawo wjazdu. Od Diesla jeszcze nikt nie umarł. Czemu tylko 5 a nie na zawsze? Mieszkańcy chyba powinni  zawsze mieć lepiej od innych w swoim miejscu zamieszkania? Chyba nie da się tego nie pojąć? Tak samo jak opłaty za parking w święta w centrum miasta. Zdzierstwo. Ale chcieliście Miszalskiego to macie... Tak. Rodowici krakowianie nie objęci SCT.
############# Granica strefy jeżeli  już musi zostać wprowadzona powinna się kończyć na I obwodnicy, tj. W obrębie plany. Strefa nie powinna sięgać tak daleko Standard Euro jest zdecydowanie zbyt wysoki. Dyskryminacja na podstawie miejsca zamieszkania. Czy starsze auto mieszkańca spełnia inne normy niż auto osoby przyjezdnej? Po uiszczeniu opłaty samochód stanie się ekologiczny? Zwykły skok na kase Nie powinno być żadnych wyjątków, jeżeli STC zamykałaby się w I obwodnicy
############# Tak, należy usunąć sct Podstawowe wymagania nie mają sensu ponieważ l iczne pojazdy niedopuszczane z przed 2000r mają niższą normę spalin niż nowe pojazdy z dużymi 

si lnikami które będą dopuszczone.
Ten podpunkt sugeruje że mieszkańcy Krakowa którzy mieszkają tam od pół roku lub całe życie są lepsi od innych i  mają większe prawa niż Ci którzy tam dojeżdżają całe życie a mieszkają np. Pod krakowem To idealnie pokazuje że idea SCT to nie ekologia a tylko i  wyłącznie chodzi o pieniądze i płatność za wjazd do miasta. 

############# Proponowany obszar – ograniczony przez ulice: al. Słowackiego, Mickiewicza, Dietla, Stradomska, Św. Gertrudy, Westerplatte, Pawia Benzynowe: EURO 1, Diesel: EURO 4 dla wszystkich. Strefa bezterminowa, bez zwiększania restrykcji , ponieważ z czasem pojazdy i  tak są wymieniane na 
nowsze, a te które nie zostaną wymienione będą stanowić niewielki  odsetek wszystkich pojazdów. Zamiast wprowadzania restrykcji  należy rzetelniej 
przeprowadzać okresowe badania techniczne, które będą eliminować z ruchu pojazdy wyeksploatowane i  w złym stanie technicznym.

Ok, ale za małą opłatą. Pojazdy zabytkowe i  historyczne, specjalne (inne niż osobowe), np. kampery, karawany, itp. całkowicie zwolnione z SCT bezterminowo. Bez znaczenia czy 
należące do krakowian czy osób spoza Krakowa.

############# Należy jej nie wprowadzać w granicach miasta Kraków Przeciwstawiając się wykluczeniu ze względów na poziom zamożności, zezwolić na dojazd do dotychczasowych dostępnych miejsc. Ponieważ samochody z najnowszymi normi Euro emitują więcej niż samochody ze starszymi normami, i lość spalanego paliwa na przejechane km, nie 
ma to nic wspólnego z ekologia. Normy emisji  Euro nie są wyznacznikiem, który może wyznaczać jaki samochód jest ekologiczny. Wyznacznikiem może 
być jedynie badanie techniczne samochodu

Nie mogą osoby obce ingerować  we własność prywatną. Skoro samochód  jest dopuszczony do ruchu to nie może być z niego wykluczany.
Za 15/20 lat samochody z niższą norma Euro w naturalnym procesie ulegną wymianie

Jedyny wyznacznik co może sie po publicznych drogach to ważne badania techniczne Brak badań technicznych nie zezwala na poruszanie się po drogach publicznych.
Nie jest potrzebna zbędna lista i  dodatkowa praca dla urzędników

############# Nie należy wprowadzać SCT Nie należy wykluczać i  dzielić Polaków że względu na majętność. Nie należy dzielić Polaków na lepszych, bogatszych, i  gorszych biedniejszych. Dzielenie Polaków jest nie konstytucyjne. Nie ma żadnego racjonalnego powodu by obciążać Polaków mytem. STC dzieli Polakòw i wyklucza osoby biedniejsze. Z tego powodu narusza za gwarantowaną konstytucyjne zasadę równości obywateli  RP.
############# Nie zgadzam sie na SCT , Jestem przeciwko wprowadzeniu strefy sct Dlaczego chcecie zmusic ludzi do zmiany auta ! Nie zgadzam sie ! Zadnych oplat ! ZDnych ograniczen ! Wszyscy maja prawo poruszac sie bez ograniczen , kazdym autem .
############# NIE ZGADZAM SIĘ NA OBSZAR SCT W KRAKOWIE NIE ZGADZAM SIĘ NA OBSZAR SCT W KRAKOWIE NIE ZGADZAM SIĘ NA OBSZAR SCT W KRAKOWIE NIE ZGADZAM SIĘ NA OBSZAR SCT W KRAKOWIE NIE ZGADZAM SIĘ NA OBSZAR SCT W KRAKOWIE NIE ZGADZAM SIĘ NA OBSZAR SCT W KRAKOWIE
############# Granica dla SCT to ring wokół plant. Cały obszar wewnątrz powinien być objęty SCT natomiast na zewnątrz nie. Dojazd powinien być możliwy do KAŻDEGO P&R oraz do każdego szpitala. Droga dojazdowa powinna być wyraźnie oznaczona. Zapłon iskrowy rok prod. 2000 lub E4 zapłon samoczynny 2009 lub e5 Wyłączenie do 2040r. Przecież to jest hipokryzja. Auto przestaje truć po zapłaceniu podatku? No bzdura totalna. Pojazdy zabytkowe powinny być wykluczone z zakazu wjazdu do SCT, pojazdy z ważną kartą inwalidzką również powinny być wyłączone z zakazu wjazdu do 

SCT Bez względu na rok produkcji czy normę E. Emeryci i  renciści  również powinni być wyłączeni z zakazu wjazdu do ECT bez względu na rok prod I normę E.
############# Nie zgadzam się na tą propozycje, uważam iż samochody zabytkowe powinny mieć wjazd do miasta bez ograniczen. Jest sporo fajnych inwentów na których mieszkańcy mogliby spotkać się ze starą motoryzacją. W przypadku wprowadzenia proponowej strefy i  z tym związanych 

ograniczeń znikną różne spotkania pasjonatów motoryzacyjnych..na to nie ma.zgody 
Uważam iż euro 4 w zupełności by wystarczyło w całym.mieście, można wyznaczyć tylko ściśle centrum dla euro 5. Ograniczenia w ogóle nie powinny obejmować  mieszkańców Krakowa. Mieszkańcy Krakowa powinni jeździć po swoim mieście swoimi samochodami bez względu na normę euro - jeśl i  już posiadają takie samochody. Dla nowo nabytych samochodów (po wprowadzeniu SCT) 

mogłyby obowiązywać przepisy emisyjnosci i  zakazy wjazdu z tym związane. Ale to jest  karygodne, by  zmuszać mieszkańców do zmiany samochodu. W końcu to z naszych podatków utrzymywany jest magistart i  nie zgadzam.sie na takie traktowanie 
Zgadzam się Uważam iż samochody klasyczne/zabytkowe powinny mieć możliwość wjazdu bez ograniczen, a nie tylko przez 5lat. To jakaś kpina.

############# Obszar powinien być jak najmniejszy - wewnątrz plant. Bez uwzględniania nawet Straszewskiego, Podwala, Podzamcza, Gertrudy etc. Nie jest dobrą. Euro6dt jest chorym pomysłem. Tak samo jak rozdzielanie norm. Wprowadźcie euro 6 dla benzyny i  diesli  i  będzie 100x lepiej. Ale w euro6dt się nie 
pchajcie.

Samochody mieszkańców powinny być wyłączone dożywotnio a nie tylko przez 5lat. Źle. Takei rozwiązanie świadczy tylko o jednym - nie chodzi o zdrowie a o kasę. Pojazdy mieszkańców powinny być zwolnione dożywotnio. A pojazdy należące do księży, biskupów i całej reszty kościołów, nie powinny być w ogóle 
zwolnione. 

############# Strefą powinna być rozpatrywana TYLKO po zakończeniu prac nad całą obwodnica Krakowa i  skoordynowaniu działania infrastruktury P&R (obecnie nawet toalety tam nie działają). Jak będzie solidna alternatywa dla mieszkańców - wtedy można myśleć o zamykaniu centrum 
dla ruchu.

A niby jak to chcecie egzekwować? N/ A Dokończenie obwodnicy i  prawdziwą infrastrukturą P&R + 5 lat. 
Najpierw zapewnijcie alternatywę, a dopiero potem odbierajcie ludziom wolność przemieszczania się jak chcą.

Uważam z e jest to doskonały dowód na to, że poprzedni magistrat wprowadzał mieszkańców w błąd podczas instalacji  kamer (mówiono, że służą 
monitorowaniu natężenia ruchu)

Niech przez pierwsze 5 lat tylko urzędnicy będą objęci zasadami SCT - sami się przekonacie czy rozwiązania są uciążliwe czy nie.

############# Cżyżyny, ul. Nowohucka (przy M1). Uważam, że w tym rejonie ruch samochodów jest stanowczo zbyt duży, co skuktuje ogromnym hałasem i  potężnymi korkami. Należy zaostrzyć przepisy wjazdu samochodów. Należy zaostrzyć przepisy wjazdu samochodów. Należy zaostrzyć przepisy wjazdu samochodów. Należy zaostrzyć przepisy wjazdu samochodów. Należy zaostrzyć przepisy wjazdu samochodów.
############# Pierwsza obwodnica 
############# powinna obowiązywać w ścisłym centrum miasta a nie na całym obszarze zbyt rygorystyczne normy dla diesla w porównaniu do benzynowych, które produkują więcej tlenków azotu. Od 1.07.2025 dla dieseli  euro 4, a od 2030 

euro 5
OK. Dla bogatych SCT nie ma

############# Obszar ograniczony Plantami Są inne miejsca : szkoły, przedszkola, urzędy Jezeli  pojazd spełnia normy z roku produkcji , to ma mieć prawo wjechać i  jeździć . Zwolnienie powinno być dożywotnie dla aut kupionych przed wejściem SCT dla mieszkańców Krakowa Źle - dodatkowe Wyciąganie pieniędzy podatników Dla krakowian- dożywotnio 
############# Należy całkowicie zl ikwidować plany wprowadzenia strefy Czystego Transportu
############# Cały obszar Krakowa w STC Nie powinno być wykluczeń, dobre byłyby parkingi na granicy STC Dla benzyny min. Euro 5 rocznik min 2010  ( 2004 i euro 4 to niepoważne )

Dla diesli  ok
5 lat ok. / może nawet 3 lata Bezwzględny zakaz Okres wyłączeń 3 lata

############# Nie zgadzam sie na wprowadzenie strefy czystego transportu NIE ZGADZAM SIE Nie zgadzam sie
############# Żadnych granic , żadnej SCT Żadnego SCT Żadnej SCT Żadnej SCT Jak zwykle chodzi tylko o wyciąganie kasy od ludzi i  to jeszcze takich co nie stać ich na nowe samochody .... To jest kradzież .... Żadnej SCT
############# Tak, 5 lat może być po prostu niewystarczające dla wszystkich mieszkańców. Moim zdaniem mieszkańcy Krakowa nie powinni mieć takiego zakazu na już posiadające auta. Dopiero przy kupnie/zmianie auta ten obowiązek dla powinien zostać wprowadzony Tak. Przynajmniej przez kilka pierwszych lat aby zobaczyć i le jest takich samochodów.
############# A tylko w granicach drugiej obwodnicy Krakowa. Obszar obecnej propozycji  sct jest złą koncepcją. SCT tylko w granicach drugiej obwodnicy Krakowa. Rok produkcji  2000 dla samochodów z silnikiem benzynowym. Bezterminowo dla mieszkańców Krakowa. Samochody kupione przez mieszkańców do końca 2025 roku. Najstarsze samochody zostają i tak wymienione przez mieszkańców na nowsze. Naturalna selekcja. Nie będzie już najazdu Polonezów i Dużych Fiatów, bo nie są już 

produkowane i  l iczba ich spada.
Proszę sprawdzić niesprawne autobusy firmy Mobil is, które kopca pałac olej. Już 3x taki widziałem. Prawdopodobnie uszkodzone turbiny. Dożywotnie wyłaczenie dla mieszkańców Krakowa i  dla pojazdów zakupionych przez mieszkańców do końca 2025 roku. Płace tu przecież podatki.

############# Jedynie okolice rynku. Jedynie okolice rynku Euro 6 to bzdura. Nowoczesne, bardzo ekonomiczne i  ekologiczne samochody nie będą mogły wjechać. Ograniczyć do minimum euro 4 Zapomnieliście że poza Krakowem też są ludzie chcący wjechać do Krakowa? To nic nie pomaga To również nie pomaga. Całe sct do poprawy

############# Wyłącznie obszar 1 obwodnicy Mieszkańcy powinni  mieć prawo dożywotnio do korzystania bez ograniczeń ze swoich samochodów To pokazuje , że nie chodzi o czyste powietrze ale o KASE Nie powinno się wprowadzać SCT na obszarze całego miasta , jest to dyskryminacja osób mniej zamożnych , ponieważ każdy chyba woli  jeździć nowym 
samochodem , natomiast nie każdego na to stać , więc urzędnicy nie powinni  wprowadzać niczego czego mieszkańcy nie chcą.  Ale co ja tam wiem, Klaus 
Schwab kazał , to urzędnicy muszą i  .  

############# Tylko ścisłe centrum, okolice rynku Wszystkie galerie i  centra handlowe, kina, inne miejsca publiczne wielkopowierzchniowe z parkingiem przeznaczone dla dużej i lości samochodów Możliwość wjazdu samochodów z silnikiem diesela jedynie o normie euro 6 to jakiś żart. Starsze samochody euro 4 jeżdżące od lat są bardziej 
ekologiczne niż nowe pseudo "eko" produkowane na potęgę i  złomowane po kilku latach. Jeżeli  SCT musi powstać to powinna być ograniczona jedynie do 
euro 4. To pozwoli  wyeliminować stare samochody bez katalizatorów, które rzeczywiście nie są ekologiczne. Euro 4 to samochody wyposażone w 
katalizator. Według mnie należy skupić się na sprawności si lników, ich pojemności i  mocy. Wasza propozycja jest kuriozalna patrząc na to że ja nie 
mogę wjechać swoim dieselem euro 4 o pojemności 1.9 spalającym średnio 5l/100km a ktoś w euro 6 o pojemności 5 l itrów w terenówce która spala 
25l/100km i emituje ogromne i lości szkodliwych zanieczyszczeń może wjeżdżać do woli. To wymaga poprawy.

A co z mieszkańcami miast okolic Krakowa? Mieszkańcy mogą w kazdej chwili  wskoczyć na przystanku pod blokiem w tramwaj. My musimy jakoś dojechać do Krakowa, co komunikacja miejska zajmuje 4 razy dłużej. Jak zapłacę to mogę? Czyli  kwestią pieniędzy. To skandal. Nie mogę sobie pozwolić na zmianę samochodu ani płacenia dodatkowych opłat. W takiej sytuacji 
będziecie zarabiać na SCT A emisja nie zmniejszy się nawet o promil.

Ponawiam temat o mieszkańcach z okolic Krakowa. To oni  powinni być uprzywilejowani. Natomiast jeśl i  mieszkańcom Krakowa przeszkadzają te 
samochody To proszę wprowadzić zakazy poruszania się zameldowanych w Krakowie samochodami lub zakaz posiadania samochodu. Dla mnie obecny 
stan SCT wygląda jak właśnie taki zakaz. Bzdura 



############# nie mam uwag nie mam uwag Zdaję sobie sprawę z powagi problemu zanieczyszczenia powietrza i  konieczności podejmowania działań w tym zakresie. Niemniej jednak, proponowane 
kryteria Strefy Czystego Transportu (SCT) w Krakowie wydają się być nadmiernie restrykcyjne w porównaniu do rozwiązań stosowanych w wielu innych 
miastach europejskich, często o znacznie wyższym poziomie zamożności. Wprowadzenie tak surowych ograniczeń od samego początku może mieć 
negatywne konsekwencje społeczne, prowadząc do wzrostu wykluczenia transportowego. Ograniczenie mobilności, szczególnie dla osób o niższych 
dochodach, może wpłynąć negatywnie na dostęp do edukacji, zatrudnienia, a w konsekwencji  na ogólny poziom życia i  zdrowia mieszkańców. Badania 
socjologiczne jednoznacznie wskazują na korelację między wykluczeniem transportowym a ograniczeniem dostępu do usług publicznych, rynku pracy i  
możliwości edukacyjnych.
Uważam, że kluczowe jest rozróżnienie kategorii  pojazdów, takich jak samochody osobowe, ciężarowe, autobusy i  jednoślady, i  dostosowanie do nich 
odrębnych kryteriów. Proponuję ponowne rozważenie progów emisyjnych dla samochodów osobowych. Różnice w emisji  tlenków azotu (NOx) między 
pojazdami spełniającymi normy Euro 3 i  Euro 4 są relatywnie niewielkie, a planowane wykluczenie tych pierwszych wydaje się zbyt radykalne. Co więcej, 
warto zwrócić uwagę na rozbieżność między laboratoryjnymi normami Euro a rzeczywistymi emisjami pojazdów w ruchu drogowym (tzw. RDE - Real 
Driving Emissions). Nowsze normy, takie jak Euro 6d, lepiej odzwierciedlają rzeczywiste emisje, ale starsze normy często były znacznie mniej restrykcyjne 
w praktyce, co podważa argument o jednoznacznej wyższości nowszych pojazdów.
Zamiast od razu wprowadzać bardzo restrykcyjne normy, proponuję podejście etapowe. W pierwszym etapie można zastosować mniej restrykcyjne 
kryteria dotyczące wieku pojazdów lub normy emisji Euro, a następnie monitorować zmiany poziomu zanieczyszczeń powietrza charakterystycznych dla 
tła komunikacyjnego (np. stężenia NOx, PM2.5). Dopiero na podstawie rzetelnych danych o realnym wpływie wprowadzonych zmian na jakość powietrza, 
można podjąć decyzję o ewentualnym zaostrzeniu norm. Takie podejście pozwoli  uniknąć niepotrzebnych restrykcji i  lepiej dostosować SCT do realnych 
potrzeb i  możliwości mieszkańców.
Jeśli  chodzi o sam system wjazdu do SCT, uważam, że stosowanie nalepek jest niepotrzebnym utrudnieniem i generuje dodatkową biurokrację, tworząc 
system nieprzyjazny dla mieszkańców. Zamiast tego, proponuję w pełni zautomatyzowany system weryfikacji  oparty na bazie danych Centralnej 
Ewidencji  Pojazdów i Kierowców (CEPiK). Baza ta zawiera informacje zarówno o roku produkcji  pojazdu, jak i  o normie emisji  Euro, co umożliwia 
automatyczną weryfikację uprawnień do wjazdu na podstawie numeru rejestracyjnego. Takie rozwiązanie jest znacznie prostsze, szybsze i  bardziej 
efektywne. Wyjątki od reguły, np. dla pojazdów zabytkowych lub pojazdów z zagranicy, mogłyby być realizowane poprzez rejestrację elektroniczną lub w 
stacjonarnym punkcie, gdzie dany pojazd zostałby wpisany do bazy danych. Takie rozwiązanie eliminuje potrzebę stosowania naklejek i  minimalizuje 
uciążliwość dla kierowców.
Takie podejście, oparte na realnych pomiarach emisji , a nie tylko na dacie produkcji , pozwoliłoby na dopuszczenie do ruchu starszych, ale dobrze 
utrzymanych pojazdów, które spełniają normy emisyjne, jednocześnie eliminując te, których stan techniczny negatywnie wpływa na jakość powietrza. 
Jest to rozwiązanie bardziej sprawiedliwe społecznie i  efektywne z punktu widzenia ochrony środowiska. Można również rozważyć przykłady z innych 

Moja propozycja została zawarta w poprzednim pytaniu - zacząć od mniej restrykcyjnego podejścia, jednocześnie wprowadzić zasadę "jak najmniej wyjątków". Warto też pamiętać, że wiele osób mieszkających na stałe w Krakowie, posiada pojazd który nie jest tutaj 
zarejestrowany - z różnych względów. Należy pamiętać, aby ich nie wykluczać.

Złe rozwiązanie - ponieważ tu nie ma żadnej ekologii  - kogo będzie stać - to będzie mógł wjechać. Czy 50 dni  to nie za długo? Warto też uwzględnić, że są różnego rodzaju zloty/wystawy, gdzie pojazd defacto stoi przez kilka dni/tygodni bez uruchamiania 
si lnika. Może warto rozważyć wydawania zezwoleń wg jakiś kryteriów na wjazd, zamiast obligatoryjnie pozwalać wszystkim wjeżdżać - wcale nie jest 
trudno zarejestrować 30 letni samochód jako zabytek, a to już - w naszej mentalności - świetna okazja do obejścia systemu. Albo przerejestrowania auta 
w rodzinie co jakiś czas.

############# Należy porzucić tę niesprawiedliwą i  niemądrą inicjatywę w całości. Nic nie nadaje się do modyfikacji . Należy porzucić tę niesprawiedliwą i  niemądrą inicjatywę w całości. Nic nie nadaje się do modyfikacji . Należy porzucić tę niesprawiedliwą i  niemądrą inicjatywę w całości. Samochody dopuszczone do ruchu powinny mieć prawo dowolnego wjazdu do 
miasta.

Należy porzucić tę niesprawiedliwą i  niemądrą inicjatywę w całości. Nie urzędnicy mają decydować o fundamentalnych prawach mieszkańców. Należy porzucić tę niesprawiedliwą i  niemądrą inicjatywę w całości. Dzielenie ludzi na bigatych i  biednych jest niesprawiedliwe. Dlaczego ktoś miałby płacić za 
coś, co jest niezgodne z konstytucją?

Należy porzucić tę niesprawiedliwą i  niemądrą inicjatywę w całości. Nie ma potrzeby ani sensu dzielić ludzi na grupy.

############# Jestem ZA wprowadzeniem SCT. Koniec ze smrodliwymi gratami ludzi którzy są spoza Krakowa i  tylko przyjeżdżają, smrodzą i  robią korki. Działajcie! Jest ok Ok Bardzo dobrze Popieram Ok
############# Napewno nie całe miasto. Nie ma alternatywy w formie Transportu zbiorowego. Czym jako kierowca mpk mam dojechać do pracy na godzine 3 lub 4. Odpowiedź oczywiście można dojechać na zajezdnie plaszow autobusami 904 i  605 ale taka podróż zajmuje prawie 2 godziny 

czyli musiałbym na godzinę 4 wstawać o 1 bo do wieliczki też muszę autem dojechać. Natomiast kupować auto typu elektryk bądź euro 6 bo to ku temu zmierza tylko po to żeby móc pracować w Krakowie to lekka abstrakcja. Strefa nie musi być aż taka wielka. Mogłaby być w 
granicach 1 obwodnicy

Dlaczego mieszkańcy spoza Krakowa są traktowani forzej od mieszkańców. Nie zapominajmy ze naprawdę bardzo dużo ludzi wjeżdża tylko do pracy. Opłaty już 
naprawdę z każdej strony podnoszone, koszty życia ciągle wzrastają a zarobki zaczynają być w stagnacji bo rynek pracy w raz z l iczba obywateli Ukrainy jest 
coraz mniejszy 

############# Strefa maksymalnie do drugiej obwodnicy (Aleje). Pan Prezydent Miasta swoim autem dojeżdżał pod sam urząd miasta w rynku, gdzie "zwykli" ludzie nie mają nawet najmniejszego prawa do wjazdu (chyba 
że wraz z mandatem od Straży Miejskiej). Te wasze propozycje to tylko wprowadzenie podziału na ludzi lepszych i  gorszych pod pretekstem pseudo ekologii  
(który to podział defacto już jest, ale pewnie Wielcy Panowie chcą swoimi Lexusami jeździć bez korków nie tylko w rynku spalając po kilkanaście l itrów/ 
100km). 

Osobiście uważam, że osoby, które zakupiły w ostatnim czasie samochód z dieslem według waszych poprzednich propozycji  powinny zaraz po wejściu 
nowych propozycji  wystosować pozew zbiorowy. Tak na prawdę w ten sposób robicie sobie żarty z ludzi, którzy mimo wszystko zainwestowali  w nowy 
pojazd, żeby móc dojechać do pracy, szkoły, przedszkola - a wy ich wysiłek w tym momencie "macie gdzieś". Wpływacie w ten sposób na ceny ich 
pojazdów, które nieraz są brane na kredyt i  z myślą o latach jazdy. Druga kwestia to nie rozumiem czemu LPG jest traktowane na równi z benzyną, jeśl i  
zanieczyszcza znacznie mniej? Jeśli  ktoś już zrobił rozróżnienie na diesla i  benzynę to czemu LPG nie podlega mniejszym normom? Tu znalezione cytaty: 
"Te same samochody, które podczas zasilania benzyną spełniają normy emisji  spalin EURO 3, bardzo często na gazie uzyskują wyniki o klasę wyższą - np. 
na poziomie normy EURO 4.  Przykładem są rezultaty uzyskane podczas badań samochodu Daewoo Tacuma 2, 0 z sekwencyjnym wtryskiem gazu "SGI"." 
Cytat 2: "samochody napędzane LPG pozwalają także na 10-20-procentowe ograniczenie emisji  dwutlenku węgla (CO2) w porównaniu z takimi samymi 
pojazdami napędzanymi benzyną".

Tak uważam, że mieszkańcy Liszek, Zabierzowa, Zielonek, Skawiny, Wielkiej Wsi i td. powinni  zrobić lustrzane rozwiązania. Dla mieszkańców Krakowa wyjazd z miasta tylko jeśli  spełniasz wymagania (np. tylko masz auto elektryczne), a jeśli  jesteś radnym/ pracujesz w urzędzie 
m. Krakowa to możesz tylko i  wyłącznie przejść przez te gminy na nogach, albo na rowerze. Bo czemu niby nim zabronimy wjazdu, a my będziemy mogli korzystać z ich powietrza bez granic.

No to jest właśnie idealny przykład, że chodzi tylko o pieniądze a nie o żadne "powietrze". Jeśli  nie płacisz to ludzie umierają ze względu na smog, ale jeśli  
zapłacisz to już jest świetnie. Napiszę coś od siebie, żeby nie było że jestem tylko na nie... Domknijcie najpierw trzecią obwodnicę Krakowa, dajcie ludziom 
normalnie żyć, dojechać chociaż gdzieś w granice Krakowa, bo wasze parkingi P&R nie pomieszczą tylu aut i  ludzi - one już teraz są zbyt małe. Nikt w ustawie 
nie mówi że granice strefy muszą być na całe miasto, zróbcie na razie strefę do Alej - tam jest bardzo dobra komunikacja i  ludzie sobie poradzą (choć osobiście 
też byłbym zły gdybym nie mógł ani zaparkować pod swoim mieszkaniem bo jest płatne parkowanie, a jeszcze mi teraz wcale nie będzie można postawić auta 
pod kamienicą - takiego na jakie mnie stać bo nie spełnia norm). Uważam, że Kraków jest na tyle zakorkowany, że mało kto jeździ autem bo mu to sprawia 
przyjemność, raczej są to sytuacje związane z obecnym układem komunikacyjnym, brakiem miejsc na parkingach P&R itd. Widzę czasem jak wygląda parking 
pod dworcem w Krzeszowicach - tam nie ma miejsca gdzie zaparkować, ale jazda pociągiem z Krzeszowic jest w pełni  konkurencyjna względem samochodu i  
widać, że ludzie z tego korzystają. Natomiast jak zrobicie strefę w obecnej formie - nie dość że ludzie nie będą was pochwalać (delikatnie mówiąc), to ten 
parking pod dworcem tego nie wytrzyma (i tak samo będzie w innych miejscach). Znam przykłady ludzi na biurowcu na którym pracuję, Pan z ochrony zmiany 
po 24h i  ma 48h wolnego, on musi ze sobą zabrać wszystko od jedzenia na cały dzień, ubranie na dzień i  na przebranie wieczorem i on praktycznie musi jechać 
samochodem, żeby w MPK nie wyglądać jak (nie chcąc obrażać nikogo) Cygan podczas przeprowadzki z torbami. On tym samochodem praktycznie musi jechać, 
bo inny sposób powoduje mnóstwo problemów, a ludzi i  przykładów czemu ludzie muszą jechać samochodem a nie komunikacją jest znacznie więcej - ta 
ustawa zmieni życie wielu osób, część zarobi mniej przez nią, inni nie będą mieli  czasu żeby załatwić jakieś sprawy bo przejazd komunikacją zajmie znacznie 
więcej niż mógłby samochodem. Rozumiem, że chcecie pozbyć się samochodów i widać to na każdym kroku (od zmian w organizacji  ruchu, mil ionach 
plastikowych słupków, po strefy płatnego parkowania i  obecnie SCT). Obecna forma moim zdaniem nie jest, ani dla mieszkańców ani dla miasta korzystna. 
Skorzystają tylko i  wyłącznie Ci których stać na nowego SUVA, a teraz będą mogli  jeździć bez korków.

Urzędnicy i  radni powinni mieć możliwość wjazdu nawet "Esiokiem" do urzędu. Oni są odrębna kastą i  im się należy. Z resztą nawet jeśl i ten zapis nie 
przejdzie... to przecież żaden strażnik miejski nie wystawi swoim przełożonym mandatu.... więc nawet nie musicie tego wpisywać - to i  tak będzie 
funkcjonować.

############# SCT to z gruntu durny pomysł szkodliwy dla mieszkańców. SCT do kosza, odpowiedzialni urzędnicy na bruk. Spróbujcie wprowadzić, zobaczycie co to gniew miliona ludzi, z których próbujecie zrobić dziadów i utrudnić im życie. Co za brednie. SCT do kosza. SCT do kosza. Ludzi nie stać tak jak bogatych i  wyżartych urzędasów na nowe samochody. O dobrodzieje. Jak wspaniale. Na początek przeczytajcie sobie Konstytucję i  prawo obywateli  do przemieszczania się. SCT to durny bełkot. SCT do kosza. Chcecie znowu łupić ludzi - to podatek. Poszli  won razem z całą SCT. SCT do kosza, urzędasy na bruk. Marnujecie pieniądze mieszkańców. Powinniście je oddać. 
############# Strefa tylko wokół Starego Miasta. Strefa na całym terenie Krakowa to absurd. W Niemczech, gdzie takie strefy powstały dawno temu, mogą wjechać dużo starsze samochody. W Polsce niestety nie. Nie dość, że strefa krakowska jest 

na całe miasto, to jeszcze jest dużo bardziej surowa niż niemieckie strefy, gdzie uznano, że silniki  benzynowe z EURO 1 są wystarczająco ekologiczne, aby 
móc wjechać. Mój samochód ma LPG, spełnia EURO 4, ale w dowodzie ma wpisane EURO 3, co oznacza, że nie powinienem móc wjechać.

Jest to zwykły skok na pieniądze obywatela nie mający związku z ekologią. Jest to podejście na zasadzie "zapłacisz nam, to możesz "truć" do woli. Takie 
podejście zostało wprowadzone w Londynie i  nie przyniosło żadnych zmian, oprócz tego, że miasto dostaje pieniądze za nic. 

Pracownicy dojeżdżający do Krakowa. Pracuję zdalnie dla krakowskiej firmy i  raz na miesiąc muszę dojechać do Krakowa. Połączenie autobusowe i  
kolejowe w zasadzie nie istnieje z Lublinem, dlatego samochód to jedyna realna opcja na dojazd do pracy.

############# Ścisłe centrum Krakowa :stare miasto Podgórze Kazimierz Powinna być możliwość wjazdu do wszystkich dzielnic zewnętrznych Krakowa z wyjątkiem ścisłego centrum Uważam, że jest to nierealny pomysł i  nawet jeśl i  niż powinny być zmienione normy np dla disla już od Euro4 np Mieszkańcy Krakowa nie powinny nic objęci SCT na całej powierzchni Krakowa tylko ewentualnie ścisłe centrum Uważam że jest to nie realne skoro kogoś nie stać na zakup nowego samochodu to nagle będzie mógł płacić np 500 zł miesięcznie aby móc jeździć ? To jest 
absurd. Nie powinno być opłat bo to się mija z ekologia 

Osoby niepełnosprawne, emeryci oraz osoby młode od 18-25 l  

############# Tak. Jest beznadziejna i  należy w ogóle zrezygnować z SCT W ogóle nie powinno być SCT Wprowadzone wymagania faworyzują bogaczy i  stygamtyzują ludzi biednych. I tylko do tego służą. Nie powinno być SCT. Ale jeśl i ma być jakiś okres to sugeruje 40 lat. Nie powinno być SCT, ani opłat. Pojazdy zabytkowe powinny wjeżdżać zawsze, bez tych durnych 50 dni. 
############# Uważam, że zl iberalizowanie zasad jest konieczne. Pierwsze propozycje mimo, że restrykcyjne były do przyjęcia a więc ograniczenie wjazdu dla 

samochodów ponad  26-letnich i  Euro 3 dla benzyniaków i 16-letnich i  Euro 5 dla diesli .
Opisane powyżej wyjątki są słuszne ale uważam , że należy również przywrócić wyjątek dla osób, które ukończyły co najmniej 70 lat w dniu wprowadzenia 
w życie uchwały. Starszy człowiek - emeryt niejednokrotnie ciułał całe życie na kupno samochodu i  teraz kiedy jest pozbawiony możliwości zarobkowania 
tylko skazany jest na życie ze skromnej emerytury, musi pozbyć się bezużytecznego auta i  jedynej na starość  przyjemności jazdy, bo na zmianę auta już 
go nie stać. Uważam, że człowiekowi w tym wieku należy się ten wyjątek za uczciwą pracę, często 50-cio letnią.

############# Strefa powinna obejmować tylko obszar wokół pierwszej obwodnicy. ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025
############# Tylko ściśle centrum Tylko ściśle centrum Benzyna euro 3 diesel euro 5 te auta są już wystarczająco ekologiczne Za wysokie normy w zbyt krótkim czasie dla mieszkańców Lichwa To jest eko teroryzm nie ekologia
############# Uważam, że nie powinno być Strefy Czystego Transportu, ale więcej zachęcania ludzi do jeżdżenia transportem publicznym aby zmniejszyć korki (więcej transportu publicznego o wszelkich godzinach, metro, tańsze bilety dla WSZYSTKICH, więcej P+R i  SKA dla mieszkańców spoza 

Krakowa). Nikt nie lubi zakazów.
Trzeba więcej P+R Im więcej korków, tym więcej spalania, nawet dla Euro 6 itd. Zamiast więc koncentrować się na roku produkcji  samochodu lub Euro, co jest bardzo 

krzywdzące dla tych którzy nie mogą sobie pozwolić na nowszy samochód, trzeba wymyśleć inny sposób aby było mniej samochodów (transport 
publiczny) i  drożniejsze ulice (np więcej obwodnic, jak np. Łagiwenicka)

Dlaczego tylko dla mieszkańców Krakowa ? A dlaczego nie turyści i  mieszkańcy obwarzanka którzy nie mogą przyjechać transportem publicznym (niedogodne godziny, za mało pociągów/autobusów)? Jest to krzywdzące dla wszystkich Polaków, którzy mają potrzebę/chęć 
odwiedzić nasze miasto. Przez to będziemy mieli  odpływ rodzimych turystów, którzy nie zatrzymają się w hotelach w Centrum, ani w innych przybytkach, bo jest zakaz wjazdu. Odpływ turystów tzn mniej dochodów dla przedsiębiorstw i  w dłuższej mierze ich zamknięcie i  mniejsze 
dochody do kasy miejskiej.

Uważam, że to krzywdzące dla wszystkich innych obywateli , więc żadnych opłat poza parkingowymi jak dotychczas. Uważam, że jest to krzywdzące dla wielu, którzy nie mogą sobie pozwolić na zmianę auta. Nie powinno być wyjątków, jak pisałam wcześniej, żadnej STC, 
dziękuję.

############# Żadnych granic Strefy. Żadnych granic Strefy. Żadnych granic Strefy. Żadnych granic Strefy. Żadnych granic Strefy. Żadnych granic Strefy.
############# Uważam, że nie powinno być żadnej strefy czystego transportu.
############# Wprowadzenie strefy w całym mieście , jest pomysłem niedorzecznym , jak już tak bardzo chcecie ją wprowadzać to powinno być tylko ścisłe centrum , okolice rynku , Kleparza maxymalnie. Jestem przeciw całej strefie czystego transportu. A co z dojazdem do reszty szpitali  , Rydgier i tp? Jestem przeciwny strefie czystego transportu. Dla diesla to maxymalnie euro 5 , przecież posiadają już fi ltry dpf. Proponowane euro 6dt , kogo będzie na nie stać ? Przecież to prawie nowe samochody Jest to Okradanie kierowców. Pojazdy zabytkowe powinny być zwolnione z sct , jest ich nie wielka i lość , Dlaczego nie ma pytania czy w ogóle chce aby ta strefa powstała ? Kraków jest 

już miastem zakazów i korupcji  urzędniczej współpracującej z deweloperami. Zakazano nam palenia w piecach i  kominkach , co wieczór przez 365 dni w 
roku jesteśmy kontrolowani  przez drony nie ważne czy jest to sezon grzewczy czy nie , co nas jeszcze czeka w tym mieście? Komfort mieszkania w 
Krakowie drastycznie spada…

############# SCT powinna być wokół Rynku Głównego do plant. Obszar całego Krakowa powinien być dostępny dla każdego. Z wyłączeniem wyżej wspomnianego obszaru Rynku Głównego i  Placu Wszystkich Świętych. Pojazdy zabytkowe bez l imitu, pozostałe benzyny od euro 2 włącznie, diesle od euro 5 włącznie Mieszkańcy całkowicie i  dożywotnio wyłączni spod wymogów SCT Całkowicie negatywnie. Mieszkańcy powinni  być wyłączeni spod warunków SCT Tak jak wyżej wspomniałem, mieszkańcy całkowicie i  dożywotnio wyłączeni spod SCT, reszta benzyny od euro 2 i  diesle od euro 5
############# Wydzielanie takich miejsc to komplikacja, bo każdy ma inne punkty uznane jako ważne, chociażby inna prywatna opieka medyczna. Ludzie z góry będą 

pomijać takie możliwości, więc zapis stanie się dodatkową papierologią i  mimo wszystko obawą, że coś pójdzie nie tak i zostaną na kogoś nałożone opłaty. 
Po drugie to powoduje luki i  wykorzystywanie takich możliwości niezgodnie z ich przeznaczeniem.

Propozycja: wszystkie si lniki  benzynowe, w tym zaznaczeniem euro 1, 2 oraz 3, ponieważ stanowią znikomą l iczbę pojazdów, ponadto z nich wiele to 
klasyki, które nie są na żółtych tablicach - trzeba o tym pamiętać.
Diesele są większym zagrożeniem, turaj trudniejsza sytuacja. Nielegalnie zmodyfikowane euro 5 bądź euro 6 oraz niesprawne potrafią być gorsze od 
sprawnego euro 3 i  euro4.
Proponuję położyć nacisk na mocne kontrole wycinek DPF, emulatorów DPF i  niesprawnych, dymiących pojazdów, najwyższe widełki mandatów o 
zabieranie dowodów rejestracyjnych.
Propozycja ogólna: wjazd bezproblemowych dieseli  z euro5, natomiast dopuścić warunkowo euro 3 i  euro4 na wniosek właściciela pojazdu i  tutaj mam 
pomysł w jaki sposób przychylać się do wpuszczania takich pojazdów bądź nie. Część z takich osób nie będzie składała takich wniosków (ludzie spoza 
miasta, sporadycznie przyjeżdżający). Jeśl i nie takie rozwiązanie to wprowadzić winietę na takie pojazdy - opłatę.
NAJWAŻNIEJSZE: FIRMY. Dopuścić bez względu na normę wszystkie pojazdy dostawcze - blaszaki typu Ducato, Master, Transit itp. Te auta służą do 
zarabiania pieniędzy, podatków dla miasta. Diesle osobowe to tylko wygoda. Każdy mieszkaniec będzie mógł zmienić auto na benzynę. Dostawcze auta 
są praktycznie tylko dieslami. Noe wszystkie pojazdy służące do użytku w firmach są zarejestrowane na firmy. Nikt nie jeździ dostawczym pojazdem dla 
komfortu, zaś prowadzi taki pojazd w szczególnym celu.

Rozwiązanie jest ok, natomiast mimo tego jak wyżej dopuściłbym wszystkie pojazdy benzynowe, zaś uderzyłbym w pojazdy osobowe diesla od norm euro 4 włącznie w dół. To pojazdy dla komfortu. Pozwoliłbym wjeżdżać wszystkim autom dostawczym od normy euro3. 
Wymieniłbym konkretne modele w rozporządzeniu - ich jest niewiele. One nie jeżdżą bez celu, służą mieszkańcom.

Opłata jako winieta, ważna wedle naklejki  na konkretny numer rejestracyjny. Jak wyżej, dotyczący dieseli  osobowych euro 4 i  poniżej. Nieformalnie masę 
pojazdów grupy VAG z silnikami TDI, one są często zmodyfikowane, zaniedbane, tanie i  popularne. Znikną przez opłaty naturalnie. Wysokie opłaty ale w 
granicach rozsądku, aby każdy użytkownik miał finansowy czas na zmianę na benzynę bądź wyższą normę.

Jak wspomniałem wyżej, w drodze podsumowania, wyjątkami powinny być pojazdy dostawcze - blaszaki takie jak Ducato, Master, Jumper, Iveco Daily, 
Transit. To pojazdy użyteczne.  Weryfikacja przez wylistowanie pojazdów wedle marek oraz roczników. To bardzo prosta l ista! Tych modeli  nie jest wiele. 
Chętnie pomogę w ułożeniu zasad. Kontakt: klimczyk@interia.pl tel. 501810090

############# Brak SCT jest najlepszym rozwiązaniem
############# Strefa czystego powietrz w granicach miasta pod warunkiem wybudowania parkingów na granicach miasta Na wszystkich Park and Ride, a nie tylko na Górce Narodowej9 Szalony pomysł tylko dla bogatych, a biedni też głosują na Prezydenta, chyba ,że nie potrzebuję naszych biedniejszych głosów Co zostanie zrobione za te pieniądze ? Czy te wymienione w Waszej propozycji  nie emitują emisji?

Myślicie że tylko bogaci będą Waszymi wyborcami. Żebyście się tylko nie przeliczyli
############# obszar strefy jak najmniejszy tylko stare miasto i  podgórze obszar jest złą propozycją powinien być mniejszy tylko 7% miasta jak w Warszawie nigdzie poza londynem nie ma strefy na całe miasto powinny być zaniżone euro 5 dla diesli niższe ceny za wjazd i  taka opcja powinna być przynajmniej do 2035 roku powinien być wyjątek dla samochodów zabytkowych, żeby mogły wjeżdżać cały czas bez ograniczeń i  wyjątek dla seniorów w wieku od 70 lat i powyżej

############# Strefa czystego transportu jeśl i  już musi być utworzona w Krakowie powinna być podzielona na dwie grupy.
Pierwsza z nich powinna obowiązywać w ścisłym centrum Krakowa gdzie występuje dużo stref kulturowych, edukacyjnych i  restauracyjnych gdzie ludzie cały czas tam spacerują i  się przemieszczają w dużym natężeniu przez 24h. 
Strefa powinna zaczynać się od ronda mogilskiego i  obowiązywać w stronę ulicy Franciszkanskiej. Obejmować caly rynek jak i  okolice w obrębie 5km wokół.
Tam powinny wjeżdżać samochody z normami EURO 
-SILNIK DIESLA EURO 6 ROK PRODUKCJI POWYZEJ 2017
-SILNIK BENZYNOWY EURO 5 ROK PRODUKCJI POWYZEJ 2010
-Inne jak uiszcza opłatę ekologiczną
 
Druga grupa powinna obejmować cały Kraków a jej normy dla samochodów powinny być następujące 
- SILNIK DIESLA NORMA EURO 5 ( ROK PRODUKCJI POWYZEJ 2010) 
- SILNIK BENZYNOWY EURO 4 ROK PRODUKCJI POWYZEJ 2005

Przez tak wysokie normy jakimi chcecie Państwo objąć cały Kraków utrudnicie życie wielu osób dojeżdżających spoza Krakowa do pracy jak i  wielu pracodawców prowadzących działalność na terenie miasta Kraków też na tym ucierpi.

Strefa powinna być podzielona na dwie grupy jak napisałem powyżej i  nie wykluczać tak bardzo ludzi. Samochody z si lnikami diesla po 2010 roku już są i  tak bardzo ekologiczne ponieważ posiadają fi ltry dpf, dodatki do paliwa adblue jak i  inne 
rozwiązania. 
Większość osób dojeżdżających do pracy spoza Krakowa użytkuje właśnie takie samochody, bo przy codziennych dojazdach oszczędzają na paliwie, 
które i  tak jest dość drogie. Samochody z si lnikiem diesla palą mniej niż Samochody benzynowe co za tym idzie rzadsze wizyty na stacjach paliw a przy 
okazji  mniejsze wykorzystywanie surowców co jest ekologiczne dla planety. 

Dlatego uważam że do Krakowa powinny wjeżdżać Samochody z si lnikiem diesla po 2010 roku a Samochody z silnikiem benzynowym po 2005 roku. 

Uważam że jest to dobre rozwiązanie dla mieszkańców Krakowa choć sądzę, że zamierzone normy odnośnie użytkowania samochodów powinny zostać obniżone na:

-Samochody z si lnikiem diesla spełniające normę euro 5 z rokiem produkcji  powyżej 2010
- Samochody z silnikiem benzynowym  spełniające normę euro 4 z rokiem produkcji  powyżej 2005

Strefa powinna być podzielona na dwie grupy w pierwszej powinny być opłaty (samo centrum jak w/w) w drugiej inne normy EURO dla samochodów. Pojazdy zabytkowe czy historyczne najbardziej zatruwają środowisko nie mając jakichkolwiek usprawnień ekologicznych
Dlatego nie powinny wjeżdżać do strefy. 
Jeśli  były dopuszczone to przechodzimy ze skrajności w skrajność i  nie ma w tym za grosz logiki. 

############# Rynek Kazimierz 10 lat Złe 
############# Obszar graniczny strefy przebiegający między pierwszą a drugą obwodnicą, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 oraz brak ograniczenia do 50 dni dla zabytków 

to max na co zgadzam się Ja i  znani  mi współmieszkańcy.
Obszar graniczny strefy przebiegający między pierwszą a drugą obwodnicą, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe 
wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 oraz brak ograniczenia do 50 dni dla zabytków to max na co zgadzam się Ja i  
znani mi współmieszkańcy.

Obszar graniczny strefy przebiegający między pierwszą a drugą obwodnicą, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe 
wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 oraz brak ograniczenia do 50 dni dla zabytków to max na co zgadzam się Ja i  
znani mi współmieszkańcy.

Obszar graniczny strefy przebiegający między pierwszą a drugą obwodnicą, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 oraz brak ograniczenia do 50 dni dla zabytków 
to max na co zgadzam się Ja i  znani  mi współmieszkańcy.

Obszar graniczny strefy przebiegający między pierwszą a drugą obwodnicą, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe 
wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 oraz brak ograniczenia do 50 dni dla zabytków to max na co zgadzam się Ja i  znani 
mi współmieszkańcy.

Obszar graniczny strefy przebiegający między pierwszą a drugą obwodnicą, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe 
wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 oraz brak ograniczenia do 50 dni dla zabytków to max na co zgadzam się Ja i  
znani mi współmieszkańcy.

############# I obwodnica Euro 4 dla diesla i  benzyny Wyłączenie powinno obejmowac osoby zatrudnione w firmach mających siedzibe w miescie Kraków. Firmy placa podatki, pracownicy robia zakupy i  tym samym zostawiają rownież podatki. stawka jest za wysoka, 5 zł na dzień, 100 zł na mc.
############# Obszar graniczny strefy przebiegający między pierwszą a drugą obwodnicą, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 oraz brak ograniczenia do 50 dni dla zabytków 

to max na co zgadzam się Ja i  znani  mi współmieszkańcy.
Obszar graniczny strefy przebiegający między pierwszą a drugą obwodnicą, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe 
wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 oraz brak ograniczenia do 50 dni dla zabytków to max na co zgadzam się Ja i  
znani mi współmieszkańcy.

Obszar graniczny strefy przebiegający między pierwszą a drugą obwodnicą, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe 
wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 oraz brak ograniczenia do 50 dni dla zabytków to max na co zgadzam się Ja i  
znani mi współmieszkańcy.

Obszar graniczny strefy przebiegający między pierwszą a drugą obwodnicą, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 oraz brak ograniczenia do 50 dni dla zabytków 
to max na co zgadzam się Ja i  znani  mi współmieszkańcy.

Obszar graniczny strefy przebiegający między pierwszą a drugą obwodnicą, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe 
wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 oraz brak ograniczenia do 50 dni dla zabytków to max na co zgadzam się Ja i  znani 
mi współmieszkańcy.

Obszar graniczny strefy przebiegający między pierwszą a drugą obwodnicą, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe 
wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 oraz brak ograniczenia do 50 dni dla zabytków to max na co zgadzam się Ja i  
znani mi współmieszkańcy.

############# Nie ma potrzeby wprowadzania żadnych ograniczeń. Auta stare w sposób naturalny się zużyją i  będą zastąpione przez nowsze. 
Jeśli  już koniecznie wprowadzamy ograniczenia, to powinny one bazować nie na standardzie emisji  Euro, ale na rzeczywistym poziomie emisji  dla 
konkretnego modelu samochodu. Jest absurdem, że samochód spełniający normę Euro 6, ale mający si lnik np. 4000 cm3, będzie mógł wjechać do miasta, 
a auto Euro 5 z si lnikiem 1000 cm3, będzie miało zakaz. 
Dodatkowo zakaz wjazdu do miasta dla samochodów, które w momencie zakupu spełniały wymagane normy i  mają ważny przegląd techniczny stanowi 
odebranie praw nabytych i  miasto powinno wypłacić rekompensatę umożliwiającą zakup auto, które nie będzie podlegać ograniczeniom.

############# BRAK STREFY! NIE ZABIERAJCIE LUDZIOM WOLNOSCI NIE, WYCOFAC STREFE EURO 3 DLA KRAKOWIAM DOZYWOTNIO, DLA OKOLIC 20 LAT ZA DARMO, WY NAM DOPLACCIE DO SAMOCHODOW
############# dobrze, ale opłata powinna wynosić minimum 10,00 zł
############# Jest to złe rozwiązanie które ma na celu wydojenie z mieszkańców ostatniego grosza, i  nie ma nic wspólnego z czystym powietrzem  
############# Cała ul . Opolska i  osiedla znajdujące się na płn. od niej, powinny być wyjęte z spod tej strefy. Ludzie pracują w Krakowie i  nie każdego stać na nowsze 

auto, któremu pewnie i  tak zabronicie wjazdu za 5 lat. 
Dlaczego decydujecie ża EURO6 jest o.k., kiedy większość tych pojazdów ma wycięty układ AD BLUE. Nigdy nie powinno wejść w życie. Konstytucja nie pozwala na takie rozwiązanie. To za pieniądze można  a bez nich nie? Skandal. Obywatele pracujący w Krakowie też powinni  mieć taką możliwość. Za słabo jest rozwinięty transport z gmin ościennych. 

############# Tak ScT nie powinna być uzależniona od spełnianych norm a od i lości szkodliwych gazów który dany samochód produkuje za przejechany kilometr. Jak wyzej. Jest to absurdalne, czyli  z góry pozwalamy na zanieczyszczanie powietrza po zapłacie?
Jak.wyzej, SCT powinna być zależna od i lości emitowanych gazow przez samochód za przejechany kilometr a nie od normy euro!

############# Tak Ogranieczenie do samochodów powyżej 2004r Popieram. Opłaty jak parkowanie w aplikacji . Godzinne
############# Obszar wokół pierwszej  obwodnicy .
############# Po pierwsze konieczne jest referendum. Po drugie pierwsza "strefa czystego transportu" musi obejmować obszar wenątrz Aleli Trzech Wieszczów i ul. Dietla. Po trzecie - strefa czystego transportu musi być pisana z małych l iter. To nie nazwa własna, ale taka sama jak wysypisko 

śmieci czy toaleta publiczna.
Umożliwić dojazd do Muzeum Lotnictwa Polskiego oraz terenów byłego, niemieckiego obozu koncentracyjnego KL Płaszów. Dla diesli  trzeba obniżyć rok produkcji  samochodów do 2016 roku, by uczcić w ten sposób Światowe Dni Młodzieży. 5 lat dla osób zamieszkałych w Krakowie, 10 lat dla osób urodzonych i  zamieszkałych w Krakowie. Prpozycja jest bez sensu. Zakaz wjazdu do Krakowa powinien objąć samochody (bez względu na normę) z tablicami SO, KTT, WR i  ERA.

############# Tak 
Należy objąć Strefą jak najmniejszy fragment Miasta np. Rynek czy pierwszą wszą obwodnice tak aby spełnić wymogi Ustawy
NAPEWNO nie obszar całego miasta - bo to nie spełnia moim zdaniem definicji strefy jako takiej 

Wybrane i  wskazane powyżej miejsca są niewystarczające przy tak zaproponowanym zakresie obowiązywania Strefy. Punktem wyjścia do takiej analizy 
musi być zmniejszenie zakresu jej obwiązywania. 

Standard Emisji  Euro na papierze homologacyjnym w aucie źle eksploatowanym nie ma nic wspólnego z czystością spalin w czasie jego eksploatacji . 
Należy brać pod uwagę rzeczywisty stan techniczny i  emisję spalin danego pojazdu względem wymagań JAKIE ON MUSI spełnić względem SWOJEJ 
homologacji . Należy zatem zmienić podejście do przeglądów rejestracyjnych aut - badań technicznych i  wprowadzić odpowiednie wymogi dla takich 
badań oraz radykalne egzekwowanie wyników przeglądów łącznie z zakazem poruszania się pojazdów niespełniających norm. 

Mieszkańcy Miasta powinni być zwolnieni z egzekwowania wymogów SCT. To powinno dotyczyć pojazdów już zarejestrowanych i  będących w posiadaniu mieszkańców - Jeżeli  chodzi o przyszłość można pomyśleć o zaproponowaniu "harmonogramu"  w jaki sposób nowo 
nabywane auta  przez mieszkańców - już podczas działania strefy SCT  nie byłyby akceptowane względem normy 

Jeżeli  ideą strefy jest dbałość o czystość powietrza to takie rozwiązanie zaprzecza tej idei a zatem pokazuje że chodzi głównie o pieniądz - zwłaszcza przy 
zaproponowanych bardzo wysokich normach Euro dobranych na wstępie. Nie jest to dobre rozwiązanie

Mieszkańcy miasta mający obecnie zarejestrowane pojazdy wyłączeni bezterminowo
 Pojazdy Historyczne - wyłączone z obowiązywania strefy 

############# Nie zgadzam się na strefę czystego transportu w Krakowie. Nie zgadzam się na strefę czystego transportu w Krakowie. Nie zgadzam się na strefę czystego transportu w Krakowie. Nie zgadzam się na strefę czystego transportu w Krakowie. Nie zgadzam się na strefę czystego transportu w Krakowie. Nie zgadzam się na strefę czystego transportu w Krakowie. 
############# Strefa maksymalnie do I obwodnicy. Jest to słuszne, bo spełnią się wymogi ustawowe nie narażając mieszkańców na brak możliwości dojazdu do szpitala, czy innych ważnych miejsc - zakupy w galerii , apteki, komendy, przychodnie. Jestem przeciwko takim ograniczeniom. Nie zgadzam się na funkcjonowanie SCT w takim kształcie. Nikt nawet nie pytał mieszkańców o zdanie - do wyboru 

jest tylko modyfikowane najbardziej ekstremalnej opcji  strefy rozciągającej się na całe miasto z wykluczeniem kilku miejsc. To jest chore!!! 
8 cylidrowy Range Rover z ponad 4 l itrowym silnikiem do strefy wjedzie, ale Volkswagen Lupo, który pali 3 l itry na 100 km, którego domeną było jak 
najniższe spalanie i  ekologia jazdy do strefy nie wjedzie tak jak Seicento z si lnikiem o pojemności 0.7 lub 0.9 l . Co taka strefa ma wspólnego z ekologią? 
Ponadto samochody z silnikiem benzynowym spełniające starsze normy Euro w większości spełniłyby nowsze normy, ale nie mógłby do niech być 
homologowane bo ich wtedy nie było! Czy taka strefa ma cokolwiek wspólnego z ekologią? Nie.

Prawo nie działa wstecz - tak jak ochrona praw nabytych. Mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni spod strefy do momentu wymiany samochodu na inny! To jest chore i  nie ma nic wspólnego z ekologią. Czyli kasa za wjazd i  już auto jest dla miasta ekologiczne. I o zgrozo będzie to dotyczyć aut bardziej 
ekologicznych emitujących mniej zanieczyszczeń, przykładowo z instalacją LPG lub małymi silnikami benzynowymi. Bo nie trudno o taką sytuację. Ostatnio 
miejski urzędnik na konsultację w sprawie Strefy przyjechał swoim autem z si lnikiem V8 o ponad 4 l itrów pojemności. 

Nie zgadzam się na takie traktowanie mieszkańców. Pojazdy zabytkowe z definicji powinny być zwolnienie bez żadnych czasowych ograniczeń. A co z 
pojazdami historycznymi, które już się w tej strefie znajdują? Staną się nielegalne? Czy urzędnicy mają świadomości jaki to bubel prawny?

STOP WYKLUCZANIU MIESZKAŃCÓW!
REFERENDUM!!!

############# Należy ograniczyć do ścisłego centrum miasta Problem wynika z wadl iwej konstrukcji  strefy - po ograniczeniu jej do centrum miasta nie będzie występował Silniki benzynowe nie stanowią istotnego problemu, w strefach ustanawianych w Europie zazwyczaj albo nie są objęte obostrzeniami albo stosowany 
jest wymóg normy EURO1 (katalizator) - proponuję EURO1
Silnika diesla - kluczowe jest występowanie fi ltra DPF - proponuję uzależnić wjazd od normy EURO5 albo zainstalowany DPF. 

To zbyt krótki okres - auta eksploatuje się dłużej a wyłączenie powinno objąć również osoby zameldowane w gminach ościennych (obszar metropolitalny Krakowa) - one częściej są zmuszone korzystać z samochodu aby dostać się do miasta Pozytywnie, należy zostawić taką opcję. Auta historycznie powinny być bezwarunkowo i  bezterminowo wyłączone z zakazu
Powinno być wyłączenie dla seniorów w wieku 65+

############# Strefa powinna się powiększać co 5lat zaczynając od 1obwodnicy krakowa wzdłuż plant nie dzieląc posiadaczy aut na disle i  benzyniaki Za duża strefa 2014 dla disli  to przesada Ok Emeryci powinni być zwolnieni
############# Nie zgadzam się na sct. Nie zgadzam się na sct. Ni zgadzam się na sct. Nie zgadzam się na sct. Nie zgadzam się na sct. Nie zgadzam się na sct. 
############# Sct nie powinno wogóle być rozważane Efektem stc bedzie wykluczenie biedniejszych ludzi z możliwości poruszania się po własnym mieście.

Jak wiadomo nie kraków jest problemem w przypadku jakości powietrza, a gminy ościenne więc tam powinien być najpierw zrobiony porządek.
To nic nie zmieni, jeśl i  teraz nie stać kogoś na samochod z euro 15 to nawet za 20 lat go nie będzie stać- samochody raczej tańsze nie będą Jaki to ma sens ? Co to zmieni w dbaniu o jakość powietrza? To jest jawne nabijanie pieniędzy a najgorsze jest to ze problem bedzie dotyczył ludzi biednych Kazdy powinien miec mozliwosc wjazdu do miasta bez wzgledu na to czym jezdzi.

############# Rynek w krakowie Stare miasto Stare miasto tak jak jest wielu miastach w niemczech Stop elektrykom więcej trująn Normalne złodziejstwo Kolejne złodziejstwo
############# Nie zgadzam się na sct. Nie zgadzam się na sct. Nie zgadzam się na sct. Nie zgadzam się na sct. Nie zgadzam się na sct. Nie zgadzam się na sct. 
############# Ścisłe centrum miasta, obszar wewnątrz pierwszej obwodnicy. Odpowiedź na pytanie nr 1 wyczerpuje ten temat. EURO 1 dla silników benzynowych, EURO 4 dla si lników diesla wydaje się być akceptowalną propozycją. Takie standardy do dzisiaj obowiązują w SCT 

wprowadzanych w miastach niemieckich. Sprawne, posiadające ważne badanie techniczne pojazdy spełniające te normy mają prawo poruszać się w 
tamtejszych SCT. Niektóre duże miast (np. Hamburg) zdecydowały się w ostatnich latach na LIKWIDACJĘ SCT, gdyż cel poprawy jakości powietrza został 
już osiągnięty. Do Hamburga zatem mamy prawo ponownie wjechać pojazdem niespełniającym ŻADNEJ normy EURO.

W przypadku ograniczenia granic SCT do pierwszej obwodnicy - jest to rozsądne rozwiązanie dla nielicznych mieszkańców tego obszaru posiadających pojazdy niespełniających normy EURO 1 (benzyna) lub EURO 4 (diesel). Oceniam to rozwiązanie jako PODATEK OD BIEDY. Limit 50 dni dla pojazdów historycznych to ABSURD. W niemal każdej SCT wprowadzonej do tej pory w innych krajach Europy pojazdy historyczne są 
bezwzględnie wyłączone z zakazu wjazdu do SCT.

############# Granica strefy to tylko Stare Miasto Idiotyzm Całkowita wolność SCT do likwidacji Jak zwykle zarabianie na najbiedniejszych 
############# Mówicie że wprowadzacie SCT ponieważ takie są wymogi prawne ale ludzie dobrze wiedzą że nigdzie nie ma wymogu wprowadzania strefy w tak skandalicznym rozmiarze i  że jest to wasza wyłączna zła wola, że tak robicie.

Teraz powinniście wypłacać odszkodowania wszystkim ludziom którzy przez was stracą możliwość dojazdu do pracy i  wielu innych miejsc. Nie ma żadnego usprawiedliwienia dla tak skandalicznych i  podłych działań! Przyjdzie czas że obecne szkodliwe dla Polski włacze 
upadną i  zostaniecie rozliczeni  z niszczenia Krakowa!

Są tysiące miejsc do których ludzie powinni mieć możliwość dojazdu, nawet przyjmując waszą chorą logikę, powinni mieć możliwość dojazdu m.in do 
wszystkich l inii  tramwajowych, ważniejszych l ini i autobusowych, do wszystkich szpitali

Jak to jest że w o wiele bogatszych Niemczech wymagania są o wiele niższe??
https://www.germanemissionssticker.com/pl/
"Do używania zielonej naklejki  są uprawnione następujące pojazdy:

Pojazdy wyposażone w si lnik elektryczny, jak na przykład Tesla Model S.
Pojazdy wyposażone w si lnik benzynowy, LPG lub hybrydowy, spełniające wymagania normy emisji spalin EURO 1 (1 stycznia 1993 r. i  nowsze).
Pojazdy osobowe (M1) i  lekkie pojazdy ciężarowe (N1) z si lnikiem wysokoprężnym (tj. si lnikiem Diesla) spełniające normę emisji  spalin EURO 4 (1 
stycznia 2006 r. i  nowsze).
Samochody ciężarowe (N2 i  N3) i  autobusy (M2 i  M3) z si lnikiem wysokoprężnym, spełniające normę emisji  spalin EURO 4 (1 października 2006 r. i  
nowsze).

Myślę że powinno to być minimum 10 lat lub powinniście wypłacać odszkodowania Jest to kolejny przykład zdzierstwa i  obejścia przepisów.
Co jednak jeśli  ktoś np. naprawdę musi dojechać np. do pracy lub do szpitala?
A co jeśl i ktoś potrzebuje dojechać do sklepu? Policzyliście i le Kraków na tym straci?

Co choćby z ludźmi którzy pracują lub się leczą lub świadczą usługi w Krakowie?
A co po upływie 5 lat? Uważam że powinno być co najmniej 10 lat.
Rozumiem to tak że w wielu przypadkach stare ciężarówki będą mogły dalej smrodzić i  wydzielać kłęby dymu jak smrodziły, zaś uczciwi i  pracowici ludzie 
będą obdzierani ze swoich praw.

#############
############# Propozycję ograniczenie strefy SCT do ścisłego centrum miasta tj. Rynek Główny i  Stare Miasto. Proponuję uwzględnić możliwość dojazdu do innych miejsc przesiadkowych i  dworców kolejowych tj. Dworzec Główny, Płaszów. Proponuję aby SCT dotyczyła wszystkich pojazdów powyżej 30lat niezależnie od normy spalania o rodzaju paliwa. Nie należy wyłączać z tej grupy 

żadnych pojazdów w tym pojazdów specjalnych. SCT nie powinna obejmować samochodów zabytkowych. 
Proponuję przedłużenie tego okresu do lat 10. Zaproponowane opłaty są zbyt wysokie. Potrzebny jest również sprawny system opłat np aplikacja na telefon. Proszę o uwzględnienie samochodów mieszkańców Krakowa oraz osób przyjezdnych pracujących w szpitalach, służbach mundurowych, utrzymaniu 

miasta oraz komunikacji  miejskiej i  kolei, którzy dojeżdżają do swoich miejsc pracy często w godzinach nocnych i  nie mają możliwości skorzystania z 
transportu publicznego. 

############# Centrum Starego Miasta (rejon Plant - I Obwodnica), historyczne centrum Kazimierza (Plac Nowy, ul. Szeroka) W przypadku nieprawidłowego określenia SCT (tj. zamiast w ścisłym centrum) to na terenie całego prawie miasta wszystkie instytucje publiczne muszą być 
wygodnie dostępne (dojazd i  parkingi) dla mieszkańców miasta, okolicznych gmin i  województwa - proszę pamiętać że Kraków to stolica województwa i  są 
tutaj urzędy dla całego województwa jak również szpitale i  inne instytucje które nie służą mieszkańcom Krakowa ale wszystkim - a to mieszkańcom 
województwa trudniej jest do nich dotrzeć bez auta bo nie ma tramwaju do Szpitala Jana Pawła spod Limanowej 

Auta benzynowe nie powinny być objęte SCT
Diesle powinny posiadać fi ltr DPF

Okres wyłączenia powinien mieć co najmniej  7 lat zarówno dla mieszkańców Krakowa jak i  okolicznych gmin. NIe powinno mieć znaczenia gdzie ktoś płaci podatki ale adres zameldowania. Takie rozwiązanie jest konieczne ale opłaty powinny być symboliczne - 1zł/h, 10zł/dzień i  100 zł/miesiąc Obowiązkowo powinni  być wyłączeni emeryci i  renciści, 
Auta zabytkowe (bez ograniczeń - propozycja 50 dni jest kuriozalna)
Auta terenowe i  wyprawowe powinny być zwolnione na podstawie zgłoszenia (warunek - stały napęd na 4 koła, terenowa konstrukcja - tego typu auta nie 
jeżdżą po mieście ale właściciele muszą się jakoś ze swoich domów wydostać i powrócić, auta do wypraw off-road są starymi konstrukcjami, nie będą 
spełniać normy EURO5 ani EURO6

############# TYLKO W OKOLICY PLANT KRAKOWSKICH. Każdym autem trzeba wszędzie wjeżdżać , nie można działać wbrew konstytucji a jest to ograniczenie praw . Zakaz powinnien obowiązywać nie od norm a od wyniku spalin. Nowsze auta generują więcej spalin od starszych mając wyższe euro. Mieszkańcy Krakowa powinni być na stałe wyłączeni. Myślę że powinniście oddać pieniądze za samochody które nie spełniają norm. Za co płacić ? Każdy jeździ tym na co go stać. Każdy mieszkaniec powinnien być wyłączony. 
############# Minimalny rocznik pojazdu diesla 2018 jest niesamowicie chorym pomysłem, urzędnicy którzy to wymyśli l i  mają na tyle dużo pieniędzy aby co chwilę 

kupować sobie nowy pojazd ale większości obywateli  nie stać na kupno nowego auta lub młodszego niż 2018 rok, jezeli  już ma być to powinna zostać 
wprowadzona na zasadach jak w Warszawie. W obecnej sytuacji wprowadzacie możliwość poruszania się pojazdem dla osób bogatych czyli  pojazd do 
usługa premium. Nie zgadzam się na takie coś!!!

Mieszkałem 30 lat w Krakowie a teraz przeprowadziłem się do Wieliczki, więc pod jakim powodem mam mieć teraz zakaz wjazdu ? Co do pseudo ekologi wnosi opłata za wjazd? W związku z opłatą powietrze nagle stanie się czyste? Bzdura i  absurd

############# obszar wokół pierwszej obwodnicy, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 Oraz zabytkowych obszar wokół pierwszej obwodnicy, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów 
zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 Oraz zabytkowych 

obszar wokół pierwszej obwodnicy, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów 
zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 Oraz zabytkowych 

obszar wokół pierwszej obwodnicy, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 Oraz zabytkowych Skok na kasę nie ekologia obszar wokół pierwszej obwodnicy, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów 
zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 Oraz zabytkowych 

############# Na początek propozycja podstawowych wymagań dotyczących roku produkcji  lub standardu emisji  Euro, jakie zostały zaproponowane dla nowej wersji 
SCT w Krakowie jest do przyjęcia.

Proponuję wydłużyć ten okres do 7lat Uważam że opłaty takie dadzą wymierne korzyści i  wpływy do budżetu miasta natomiast dla zdrowia mieszkańców nic dobrego nie przyniosą . Opłaty powinny 
być pobierane w okresie przejściowym i powinny być sukcesywnie podnoszone tak aby przestało opłacać się wjeżdżać do Krakowa starym samochodom 
(upraszczając)

############# Bez ograniczen Bez ograniczen Zle
############# Normy emisji mogą mieć w dokumentach, ale co z tego, jeśli  stoję w korku za takim pojazdem "spełniającym normy" a w moim samochodzie muszę 

zamykać okna i  wentylację, bo smród nie do zniesienia, nie da się oddychać. Odpowiednie badania techniczne są jedynym sensownym kryterium.
############# Obszar jaki może być objęty sct to obszar wokół pierwszej obwodnicy. Oczywiście takie miejsca również powinny być wyłączone. Ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 i  

brak l imitu 50 dni dla pojazdów zabytkowych i  historycznych. Strefa ma być dla mieszkańców, nie dla bogaczy. 
Jako dodatek ponadto co opisałem w punkcie 3cim tak, jako samodzielne rozwiązanie - nigdy!

############# Pojazdy zabytkowe na zawsze wolne od SCT!
############# Nie chcę żadnej strefy Nie chcę żadnej strefy Nie chcę żadnej strefy Nie chcę żadnej strefy Nie chcę żadnej strefy Nie chcę żadnej strefy
############# wewnątrz II obwodnicy wymagania dla si lników diesela są mocno zawyżone, w tym momencie są to samochody maksymalnie 11-letnie, co za tym idzie ich ceny na rynku 

wtórnym odpowiednio wysokie
############# Dlaczego pojazdy zabytkowe miałyby być wyłączone tylko przez jakiś czas?
############# Nie zgadzam sie Nie zgadzam sie Powinno również dotyczyć studentów uczących się w Krakowie Powinno również dotyczyć studentów uczących się w Krakowie Powinno również dotyczyć studentów uczących się w Krakowie 
#############
############# Strefa powinna obejmować tylko ścisłe centrum miasta, które jest dobrze skomunikowane, tj. jeżdżą tam tramwaje/pociągi, a zarazem są dogodne punkty przesiadkowe na jej skraju (parkuj i  jedź lub podobne rozwiązania), wraz z uwzględnieniem planów budowy metra i  

dostosowania w przyszłości pod nie strefy. Kraków jako miasto historyczne nie ma możliwości poszerzenia ulic, więc lepszym wyjściem byłoby zamknięcie niektórych ulic dla samochodów (na wzór krakowskiego przedmieścia w Warszawie), bez wyłączeń dla urzędników czy 
innych przedstawicieli . Dostęp tylko dla transportu miejskiego oraz służb na sygnale, tak jak jest na rynku.

Strefa nie powinna obejmować żadnego punktu użyteczności publicznej, takich jak szpitale, komisariaty, miejsca dedykowane dla seniorów. Na stronie brak informacji  o osobnych regulacjach dla pojazdów powyżej 3,5t. Duże firmy w porównaniu do małych mają większe możliwości 
unowocześnienia swojej floty pojazdów, co stawia je na nierównej pozycji. Uważam, że miasto powinno wspierać lokalnych przedsiębiorców i wziąć pod 
uwagę ich możliwości finansowe, ponieważ pojazdy transportu ciężkiego (hds, wywrotki, gruszki itd.) spełniające normy potrafią kosztować 200-300 
tysięcy złotych.

Rozwiązanie takie jest lepsze niż w Warszawie, która nie wprowadziła takiej możliwości. Zakłada jednak, że ludzie nie zmieniają pojazdu na złość miastu, a nie 
dlatego, że ich na to nie stać. Miasto nie powinno dzielić mieszkańców na biednych i  bogatych, a przy tym dodatkowo bardziej obciążać tych biednych.

Pojazdy pow. 3,5t
Pojazdy poniżej jakiejś masy (zachęcanie do lżejszego, mniejszego transportu, który mniej obciąża drogi i emituje mniej zanieczyszczeń). Dodatkowo 
miasto powinno lobbować zmiany w ministerstwie transportu, które pozwolą spełnić normy pojazdom wyprodukowanym przed wprowadzeniem danych 
norm w życie, a spełniającymi je. Powinno się to odbywać podczas badań technicznych i  diagnosta powinien umieszczać odpowiedni wpis w rejestrze, że 
dany pojazd spełnia normę np. euro 5, mimo euro 3 w dokumentach. Tak samo powinno to działać w drugą stronę z pojazdami, które mają uszkodzone 
układu fi ltrowania spalin.

############# Granica strefy powinna dotyczyć tylko Starego Miasta. Nie jest to dobra propozycja ponieważ to powoduje problemy dla branży budowlanej i  remontowej ktora dowozi urządzenia budowlane i  pracownikow do 
miejsc gdzie jest inwestycja ulokowana a nie gdzie jest parking !!

Jezeli  auto w momencie zeakupu spełniało i  nadal spełnia normy zanieczyszczenia to nalezy to uszanować i  dopuscic do ruchu po miescie. Samochody zakupione przed 2018 roku będą miały mniej niż ki lkanaście lat w momencie wejscia ustawy w życie. To nie jest ok aby zmuszac posiadaczy aut z si lnikiem diesla ktorzy kupili  auto np w 2016 roku ze standartem emisji  euro 6 do sprzedazy pojazdu.  Dlaczego !!!. 
Okres ten należy wydłużyc do co najmniej 10 lat.

To jest zwykłe myto pobierane za wjazd do miasta !!! Ja mam diesla kupionego w 2016 roku z Euro 6 i  za pięć lat będę musiał sprzedać go i kubić inny samochód, ktory spełnia zasady SCT aby wozić starszych 
rodziców do lekarzy i  na zakupy. To jest chore !

############# Brak strefy czystego transportu Całe miasto powinno być dostępne dla każdego. Tak jak wyżej. Stop strefie czystego transportu. Kraków dla każdego! Tak. Brak strefy czystego transportu Brak strefy będzie lepszym rozwiazaniem
############# W odniesieniu do projektu strefy czystego transportu w Krakowie, należy zauważyć, że proponowany obszar objęty regulacjami jest zbyt rozległy. Zaleca się, aby strefa w pierwszej kolejności obejmowała najbardziej kluczowe miejsca w mieście, gdzie koncentruje się największy 

ruch pieszy, w szczególności obszary ścisłego centrum Krakowa.

Wdrożenie strefy w takim ograniczonym zakresie pozwoli  na efektywną ocenę jej wpływu na jakość powietrza oraz poziom zanieczyszczeń w wyznaczonym obszarze. Po przeprowadzeniu szczegółowej analizy i  potwierdzeniu, że wprowadzenie strefy czystego transportu 
rzeczywiście przyczyniło się do znaczącego zmniejszenia poziomu zanieczyszczeń, miasto mogłoby w sposób uzasadniony i  stopniowy rozważać rozszerzenie strefy na kolejne obszary.

Takie podejście umożliwi nie tylko skuteczniejsze zarządzanie procesem wdrażania strefy czystego transportu, ale również pozwoli  na uzyskanie społecznej akceptacji  dla tego rozwiązania poprzez wykazanie jego pozytywnych efektów w praktyce. Warto również podkreślić, że 
ograniczenie obszaru strefy na początkowym etapie może znacząco obniżyć koszty operacyjne oraz zwiększyć efektywność monitorowania i  egzekwowania nowych regulacji .

Proponowana strategia stopniowego rozszerzania strefy czystego transportu, oparta na wynikach analizy środowiskowej, jest rozwiązaniem pragmatycznym i pozwala na osiągnięcie zamierzonych celów ekologicznych w sposób zrównoważony i  oparty na dowodach.

W odniesieniu do projektu strefy czystego transportu w Krakowie, należy zauważyć, że proponowany obszar objęty regulacjami jest zbyt rozległy. Zaleca 
się, aby strefa w pierwszej kolejności obejmowała najbardziej kluczowe miejsca w mieście, gdzie koncentruje się największy ruch pieszy, w szczególności 
obszary ścisłego centrum Krakowa.

Wdrożenie strefy w takim ograniczonym zakresie pozwoli  na efektywną ocenę jej wpływu na jakość powietrza oraz poziom zanieczyszczeń w wyznaczonym 
obszarze. Po przeprowadzeniu szczegółowej analizy i  potwierdzeniu, że wprowadzenie strefy czystego transportu rzeczywiście przyczyniło się do 
znaczącego zmniejszenia poziomu zanieczyszczeń, miasto mogłoby w sposób uzasadniony i  stopniowy rozważać rozszerzenie strefy na kolejne obszary.

Takie podejście umożliwi nie tylko skuteczniejsze zarządzanie procesem wdrażania strefy czystego transportu, ale również pozwoli  na uzyskanie 
społecznej akceptacji  dla tego rozwiązania poprzez wykazanie jego pozytywnych efektów w praktyce. Warto również podkreślić, że ograniczenie obszaru 
strefy na początkowym etapie może znacząco obniżyć koszty operacyjne oraz zwiększyć efektywność monitorowania i  egzekwowania nowych regulacji .

Proponowana strategia stopniowego rozszerzania strefy czystego transportu, oparta na wynikach analizy środowiskowej, jest rozwiązaniem 
pragmatycznym i pozwala na osiągnięcie zamierzonych celów ekologicznych w sposób zrównoważony i  oparty na dowodach.

W odniesieniu do zaproponowanych standardów emisji  Euro w ramach strefy czystego transportu w Krakowie, należy podkreślić, że obecnie 
proponowane wymogi są zbyt wygórowane i  praktycznie niemożliwe do spełnienia przez większość mieszkańców. Szacuje się, że aż 90% społeczeństwa 
krakowskiego nie spełnia tych standardów, głównie z powodu wysokich kosztów zakupu nowych samochodów, które odpowiadają wymaganym normom. 
Trzeba pamiętać, że znaczna część Polaków nie posiada wystarczających środków finansowych na wymianę swojego pojazdu.

Dodatkowo, skupienie się wyłącznie na pojazdach napędzanych si lnikami Diesla jest błędnym założeniem. Dane techniczne wskazują, że samochody z 
si lnikami Diesla spełniające normę Euro 5 (produkowane od 2012 roku) i  wyposażone w systemy redukcji  emisji , takie jak fi ltr cząstek stałych (DPF), 
generują mniej szkodliwych emisji  niż wiele starszych pojazdów benzynowych, które mimo wieku (np. produkcja w 2005 roku) mogą swobodnie wjeżdżać 
do strefy.

Kluczowym elementem powinno być nie tylko uwzględnianie norm Euro, ale również dokładna kontrola stanu technicznego pojazdów. Niezbędne jest 
zaostrzenie procedur przeglądów technicznych, w tym szczegółowe badanie emisji  spalin zarówno w Krakowie, jak i  w gminach przylegających. Wiele 
starszych silników, niezależnie od rodzaju paliwa, spala nadmierne i lości oleju si lnikowego czy płynu chłodniczego, co prowadzi do emisji  substancji  
szkodl iwszych dla środowiska niż silniki  Diesla spełniające normę Euro 5.

Podsumowując, proponuje:

Zrewidowanie wymogów emisji , tak aby były one bardziej dostosowane do możliwości finansowych mieszkańców.
Uwzględnienie w ocenie ekologiczności pojazdów nie tylko normy Euro, ale również rzeczywisty stan techniczny pojazdu i  jego faktyczne emisje.
Wprowadzenie ścisłych kontroli  emisji  spalin podczas przeglądów technicznych i  rozszerzenie takich kontroli  na obszary przyległe do Krakowa.
Takie podejście pozwoli  na bardziej sprawiedliwe i  efektywne wdrażanie strefy czystego transportu, przy jednoczesnym uwzględnieniu rzeczywistych 
warunków społeczno-ekonomicznych mieszkańców regionu.

Zaprezentowany w projekcie pomysł wprowadzenia okresu 5 lat wyłączenia spod wymogów strefy czystego transportu (SCT) dla pojazdów należących do mieszkańców Krakowa wymaga dalszej analizy, szczególnie w kontekście osób dojeżdżających do miasta z okolicznych 
miejscowości oraz studentów spoza województwa.

Obecna propozycja pomija istotną grupę użytkowników dróg, którzy regularnie dojeżdżają do Krakowa w celu podjęcia pracy lub nauki. Należy zauważyć, że aktualny stan infrastruktury transportu publicznego oraz komunikacji podmiejskiej może nie być wystarczający, aby 
efektywnie obsłużyć zwiększoną l iczbę osób zmuszonych do rezygnacji  z użytkowania samochodów niespełniających wymogów SCT. Wprowadzenie wymagań bez uwzględnienia potrzeb tych grup może prowadzić do znacznych utrudnień w codziennym funkcjonowaniu zarówno 
pracowników, jak i  studentów.

Zaleca się, aby projekt SCT przewidywał również okres przejściowy dla osób dojeżdżających do Krakowa spoza miasta, w szczególności:

Osób pracujących w Krakowie, ale mieszkających w okolicznych miejscowościach – często brak alternatywy w postaci szybkiego i  sprawnego transportu publicznego zmusza ich do korzystania z prywatnych pojazdów.
Studentów spoza województwa małopolskiego – wielu z nich przyjeżdża do Krakowa samochodami, szczególnie gdy muszą poruszać się między kampusami uczelni lub podróżować do rodzinnych miejscowości w innych częściach kraju.
Dodatkowo, jeśl i  miasto zdecyduje się na wprowadzenie ulg dla mieszkańców Krakowa, należy uwzględnić osoby, które odprowadzają podatek dochodowy w Krakowie, niezależnie od posiadania zameldowania. Obecnie wiele osób mieszkających w Krakowie wynajmuje 
mieszkania i  nie ma możliwości uzyskania meldunku, mimo że wnoszą wkład finansowy w rozwój miasta poprzez odprowadzanie podatków lokalnych. Wykluczenie takich osób z ulg byłoby niesprawiedliwe i  mogłoby prowadzić do obniżenia ich mobilności oraz jakości życia.

Proponuje, aby ulgi były dostępne nie tylko dla osób z meldunkiem, ale również dla tych, które potwierdzą odprowadzanie podatku dochodowego w Krakowie. Taki zapis pozwoli na bardziej sprawiedliwe traktowanie mieszkańców miasta, niezależnie od ich sytuacji 
mieszkaniowej.

Podsumowując, wprowadzenie bardziej elastycznych przepisów uwzględniających potrzeby osób spoza Krakowa, jak również osób mieszkających w Krakowie, lecz niemogących się zameldować, jest niezbędne dla zapewnienia sprawiedliwości społecznej i  ograniczenia 
negatywnych skutków związanych z wdrożeniem strefy czystego transportu.

Zaproponowane rozwiązanie, które umożliwia wjazd do Strefy Czystego Transportu (SCT) pojazdom niespełniającym wymogów emisji  lub niekwalifikującym się 
do wyłączenia dla mieszkańców, po wniesieniu odpowiedniej opłaty (godzinnej, dziennej, miesięcznej), budzi poważne wątpliwości. Tego typu regulacje 
stanowią jedynie sposób na wyzyskiwanie pieniędzy od mieszkańców i użytkowników pojazdów, co nie ma nic wspólnego z rzeczywistym celem wprowadzenia 
strefy czystego transportu, jakim jest poprawa jakości powietrza i  zmniejszenie zanieczyszczeń.

Wprowadzenie opłat za wjazd do strefy, szczególnie dla osób, które nie spełniają wymogów, jest nie tylko niesprawiedl iwe, ale również nieskuteczne w dążeniu 
do promowania ekologicznego transportu. W praktyce może to prowadzić do sytuacji , w której osoby o niższych dochodach, mimo iż nie spełniają wymogów 
dotyczących emisji , będą zmuszone do ponoszenia dodatkowych kosztów, co jeszcze bardziej pogłębi nierówności społeczne.

Ponadto, w Krakowie parkowanie jest już wystarczająco kosztowne, aby stanowić barierę dla wielu mieszkańców. Dodanie kolejnych opłat za wjazd do strefy 
czystego transportu nie tylko pogorszy sytuację finansową użytkowników samochodów, ale również może wprowadzić chaos w zarządzaniu ruchem w mieście. 
W praktyce może to także prowadzić do unikania płatności przez kierowców, co z kolei spowoduje utrudnienia w egzekwowaniu przepisów.

Zaleca się, aby wprowadzenie opłat za wjazd do Strefy Czystego Transportu zostało całkowicie wykluczone. Zamiast tego, miasto powinno skupić się na 
wdrażaniu rozwiązań, które rzeczywiście przyczynią się do poprawy jakości powietrza, takich jak rozwój transportu publicznego, wprowadzenie 
preferencyjnych środków transportu ekologicznego oraz zachęty dla osób korzystających z niskoemisyjnych pojazdów.

Wprowadzenie takich opłat nie tylko jest nieefektywne, ale również podważa ideę stworzenia strefy czystego transportu, która powinna opierać się na 
promowaniu rozwiązań proekologicznych, a nie na obciążaniu mieszkańców dodatkowymi kosztami.

Proponuję, aby organizacje non-profit, mimo swojej ważnej roli społecznej, musiały uzyskać odpowiednie pozwolenie na wjazd do Strefy Czystego 
Transportu (SCT). Taki system pozwoliłby na monitorowanie, czy pojazdy organizacji rzeczywiście pełnią funkcje prospołeczne, a nie są wykorzystywane 
do celów komercyjnych. Zamiast ogólnych zwolnień, uważam, że powinien zostać wprowadzony system aplikacji  o pozwolenie na wjazd, co umożliwi 
precyzyjne określenie uprawnień i  skuteczne zarządzanie ruchem w strefie.

Co do pojazdów związanych z Kościołem, uważam, że osoby te powinny podlegać takim samym zasadom jak pozostali  mieszkańcy Krakowa. Zwolnienie z 
wymogów SCT na podstawie przynależności do instytucji religi jnej wydaje mi się nieuzasadnione, ponieważ wprowadza nierówność wobec innych 
obywateli. Wszyscy użytkownicy pojazdów wjeżdżających do strefy powinni  spełniać określone normy emisji  lub ponosić stosowne opłaty, niezależnie od 
ich przynależności wyznaniowej.

Podsumowując, uważam, że zwolnienia te powinny zostać zmodyfikowane, aby zapewnić równość wobec prawa i  efektywność polityki ekologicznej 
miasta. Organizacje non-profit powinny mieć możliwość ubiegania się o pozwolenie na wjazd, a wszyscy inni użytkownicy, w tym osoby związane z 
Kościołem, powinni podlegać tym samym zasadom jak pozostali  mieszkańcy Krakowa.

############# Strefa powinna być ograniczona jedynie do I obwodnicy miasta - dotyczyć jedynie ścisłego centrum. Jest tam ruch, który nie jest regulowany światłami, jest regulowany naturalnie swoim natężeniem, w związku z czym nowe, dużo cięższe samochody nie bedą generować dużo 
większej l iczby zanieczyszczeń z klocków hamulcowych i  opon co w ruchu regulowanym światłami, w którym konieczne jest wielokrotne przyspieszanie i  zwalnianie.

Bardzo ważnym miejscem jest miejsce zamieszkania każdego z nas. W związku z czym istotne jest by móc dojechać samochodem zarówno będąc 
mieszkańcem, jak i  gościem mieszkańca, pod miejsce zamieszkania bez konieczności wymiany samochodu na spełniający ustalone przez kogoś normy.

Nie popieram w pełni wprowadzonej propozycji  ograniczeń. 
Uważam, że istotniejsze od standardu emisji  Euro jest uwzględnienie masy samochodu. Badania naukowe mówią, że obecnie większa emisja spalin (a 
poza tym także innych związków chemicznych i  bardzo drobnych cząsteczek metali , które są niebywale szkodliwe dla zdrowia) dotyczy emisji  
zanieczyszczeń pochodzących z klocków samochodowych i  opon. Emisja tych zanieczyszczeń jest wprost proporcjonalna do masy samochodu, w związku 
z czym wiele nowoczesnych samochodów emituje tych zanieczyszczeń zdecydowanie więcej niż małe samochody, które mają swoje lata i  nie spełniałyby 
zaproponowanych norm. Nie wspominając już o bezpieczeństwie pieszych i  rowerzystów w kontekście dużych, ciężkich samochodów…

Patrząc na statystyki dotyczące mediany zarobków, a także wysokość rent i  emerytur oraz koszty życia w Krakowie jest to okres wyłączenia, który w pełni nie jest akceptowalny. Minimalny czas jaki powinien być uwzględniony to 10 lat. W pełni nie popieram tego rozwiązania. Jest to rozwiązanie podważające podstawowe prawa wynikające z konstytucji:
Art. 32.
1. Wszyscy są wobec prawa równi. Wszyscy mają prawo do równego traktowania przez władze publiczne.
2. Nikt nie może być dyskryminowany w życiu politycznym, społecznym lub gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny.

Rozwiązanie takie koreluje bezpośrednio z dyskryminacją w życiu społecznym ze względu na sytuację materialną. 

Pojazdy historyczne lub zabytkowe przynoszoną nieocenioną wartość dodaną dla dziedzictwa kulturowego, które jest nieodzownym elementem 
utrzymywania naszej tożsamości narodowej, poczucia wspólnoty, a także budowania wspólnej przyszłości. Pojazdy te powinny być wyłączone z 
ograniczeń związanych ze Strefą, powinny być pozostawione w użytkowaniu w pełnej dowolności. 

############# Strefa to zamach na równouprawnienie każdego obywatela ! Nie każdego stać na zmianę auta, co tak na prawdę nie jest żadna ekologia, bo tworzy się wciąż za dużo aut!
Każdy Polak w konstrukcji  ma zagwarantowana równość!

Tylko całkowita rezygnacja z tego durnego projektu! Niech czas sam wyeliminuje je z drogi. Emisja euro jest chora... małe auta z małymi si lnikami są skazane na zakaz a wielkie suvy z wielkimi pojemnościami są EKO... hipokryzja i  debil izm Równość mieszkańców i naszych gości którzy dają nam pieniądze ze swoich wizyt. Beznadzieja i  głupota urzędników którzy byli  by chorzy gdyby nie wymyśli l i  kolejnych ograniczeń wolnego człowieka! Wolnosc dla wszystkich!!!

############# Aleje 3 Wieszczów, Konopnickiej, Powst. Śląskich, Klimeckiego, Powst. Warszawskiego, Lubomirskiego, Stwosza. Szpitale Benzyna / LPG euro 3, diesel euro 5 Jest ok Jest ok, ale za opłatą Nie wiem
#############
############# W ogóle nie powinno być żadnej strefy! To jest skandal! Tak, są inne ważne miejsca które powinny być wyłączone ze strefy mianowicie cały Kraków, nawet fragment Krakowa nie powinien znajdować się w strefie! To jest kolejny skandal, absolutnie sprzeciwiam się dyskryminacji  kierowców ze względu na ich niższy status ekonomiczny i  brak możliwości zakupu 

droższego auta. Każdy powinien mieć równe prawa do poruszania się po mieści bez względu na swoją płeć, wyznanie, pochodzenie czy pozycje społeczno 
ekonomiczną. Zakaz wjazd aut ze względu na jakieś idiotyczne normy jest absolutnie skandaliczny i  dyskryminujący! 

Oczywiście jest to kolejny skandal i  jakieś sztuczne dzielenie społeczeństwa, jak zwykle "władza" próbuje wprowadzać sztuczne podziały, Ci z Krakow będą mieć takie prawa - Ci spoza Krakowa będą mieć takie prawa - jest jedno proste rozwiązanie: nie wprowadzać rozwiązań 
które dzielą, nie wprowadzać strefy w ogóle! 

Jest to kradzież! Ludzie płacą ogromne podatki, oddają ponad połowę swojej pensji i  mają mieć jeszcze ograniczaną możliwość ruchu, płacić dodatkowo za 
wjazd! Abolutny absurd! 

Strefa w całym swym kształcie musi zostać odrzucona! Absolutny sprzeciw wobec strefy! 

############# Strefa czystego transportu nie powinna obejmować całego Krakowa tylko centrum mlodzi ludzie dojeżdżający do szkół nie mają pieniędzy na zakup nowego samochód a komunikacja miejska do gmin ościenny jest tragiczna poodejmowane kursy autobusowe to jedna z 
niedogodności a teraz jak 18 latek dojeżdża do szkoły samochodem to jeszcze ta strefa.

Młodzi powini mieć możliwość dojazdu do szkoły starszym samochodem bo jeszcze nie pracują i  nie stać ich na opłaty czy wymianę na nowszy samochód Dla samochodów diesel norma powinna być obniżona chociaż na norme euro 5 bo młodych uczacych sie z poza krakowa dojezdzających nie stać na 
zakup nowszych samochodów 

Uczniowie posiadającu legitymację szkolną uczący się w krakowie powinni też być wyłączeni z opłaty Mlodzi uczniowie dojeżdżający do Krakowa samochodem powinni być też uwzględnieni  w l iście 

############# Nie Żaden Całkowita rezygnacja z tego pomysłu 100 lat Beznadziejny pomysł, ograniczający wolność ludzi. Każda grupa powinna mieć wolny wjazd niezależnie od grupy pojazdu 
############# Brak CST Brak SCT to najlepsze rozwiązanie. Stare samochody są wymieniane przez właścicieli  ponieważ się starzeją. Nie trzeba dokładać problemów biednym których najzwyczajniej nie stać na 

najnowszych. Chyba nikt nie jeździ starym samochodem bo lubi. 
Brak CST Czysta hipokryzja, dodatkowe okradanie ludzi. Jak cię stać to zapłać i  możesz dymić i le chcesz.

############# Nie dla Strefy czystego Transportu Nie dla Strefy czystego Transportu Nie dla Strefy czystego Transportu Nie dla Strefy czystego Transportu Nie dla Strefy czystego Transportu Nie dla Strefy czystego Transportu
############# Należy ograniczyć ją do ścisłego centrum, ludzie muszą mieć możliwość normalnie pracować, robić zakupy i  żyć! Emisja wg normy euro to bzdura. Mały stary miejski samochód mniej emituje zanieczyszczeń niż nowy, duży suv. Gdzie tu logika? Podział na lepszych i  gorszych? Dlaczego miejsce zamieszkania ma definiować jakim pojazdem mam się poruszać? Czyli  jak zapłacę to już nie zanieczyszczam powietrza? Podział na biednych i  bogatych, idealna sprawa. Mieszkając 300m od granicy Krakowa mam nagle kupić nowy samochód?
############# Odstąpienie w całości od planu wprowadzenia SCT. Jeżeli musi zostać wprowadzona to w obrębie tzw. pierwszej obwodnicy (wokół Plant) Tak, jest wiele miejsc które powinny być dostępne dla każdego w obrębie miasta. To oczywiste. Samochody dopuszczone do ruchu i  zarejestrowane w urzędzie powinny mieć swobodny dostęp do infrastruktury komunikacyjnej w obrębie miasta. Proponuję 200 lat. Jest szansa że w tym czasie pseudo ekolodzy i eko terroryści zostaną zastąpieni ludźmi myślącymi. Kolejny podatek. Nie masz pieniędzy nie wjedziesz. Miasto tylko dla bogatych. Stanowczo NIE. Przestańcie dzielić ludzi. Przeciwników SCT jest zdecydowana większość. Demokracja podobno jest:)
############# Jestem za całkowitym porzuceniem wprowadzenia SCT w Krakowie, ewentualnie ograniczenie jej wyłącznie do obszaru Starego Miasta Jestem za całkowitym porzuceniem wprowadzenia SCT w Krakowie, ewentualnie ograniczenie jej wyłącznie do obszaru Starego Miasta Proszę wziąć pod uwagę możliwości finansowe mieszkańców pod względem zakupu aut czy też ponoszenia opłaty za wiadomość w SCT. Pominięto fakt, że 

przeważająca większość osób niespelniaajcych warunków proponowanych przez Miasto czynnie pracuje na terenie Proponowanje SCT, co więcej 
rozlicza podatek dochodowy w Gminie Miasta Krakowa. Jest to przejaw dyskryminacji i  wykluczenia części społeczeństwa m.in.z uwagi na niższe zarobki.

Jestem za całkowitym porzuceniem wprowadzenia SCT w Krakowie, ewentualnie ograniczenie jej wyłącznie do obszaru Starego Miasta. Jest to przejaw dyskryminacji  i  wykluczenia części społeczeństwa m.in.z uwagi na niższe zarobki. Jestem za całkowitym porzuceniem wprowadzenia SCT w Krakowie, ewentualnie ograniczenie jej wyłącznie do obszaru Starego Miasta. Jest to przejaw 
dyskryminacji i  wykluczenia części społeczeństwa m.in.z uwagi na niższe zarobki.

Jestem za całkowitym porzuceniem wprowadzenia SCT w Krakowie, ewentualnie ograniczenie jej wyłącznie do obszaru Starego Miasta. Jest to przejaw 
dyskryminacji i  wykluczenia części społeczeństwa m.in.z uwagi na niższe zarobki.

############# Likwidacja strefy czystego transportu w mieście Kraków.Strefa  to ograniczenie mojej swobody w przemieszczaniu się do pracy i  domu. Strefa powinna być zl ikwidowana całkowicie. Nie powinniśmy ograniczać obywatelom dostępu do miejsc pracy,szpitali ,urzędów itd Każde auto dostępne przez stację kontroli  pojazdow do ruchu Całkowita l ikwidacja strefy Bardzo źle, uważam że nie powinno być wprowadzone Likwidacja strefy
############# Strefa jeśli  już musi być powinna być ograniczona do ścisłego centrum. Każdy powinien mieć prawo poruszać się czym chce i  tym na co go stać. Jeśli  chcecie to wprowadzić proszę bardzo ale najpierw zróbcie wymianę tysięcy samochodów z budżetu miasta. Rozmawiałam na 

ten temat z wieloma osobami każdy jest jest przeciwny.
Obejmowanie całego miasta tym szaleństwem jest odebraniem przez was chleba wielu ludziom którzy nie będę mieli  czym się dostać do pracy. Moim zdaniem to wszystko jest absurdalnym wymysłem. Jak to jest ze opel corsa z si lnikiem 1.3 CDTI spelniajacy normę euro 5 nie wjedzie do strefy a 

Amerykański samochod z si lnikiem benzynowym o pojemności powiedzmy 6.2 do tej strefy wjedzie ? Które produkuje więcej zanieczyszczeń. Małe autko 
do miasta czy samochod który ma 5x większą pojemność i  10× większe spalanie? Szukacie bata na biednych ludzi żeby stali  się jeszcze biedniejsi  ale 
spokojnie wyborcy wam odpłacą. 

Strefa powinna zostać anulowana. Każdy powinien mieć prawo do decyzji  czym gdzie i  kiedy się poruszać. Gwarantuje to konstytucja Budżet się nie zgadza ? To o co wam chodzi o czyste powietrze czy może jednak o pieniądze?😆 Równośc dla wszystkich czemu pojazdy straży miejskiej policji  mają być wyjątkiem? Również są spalinowe skoro zwykły człowiek ma zostać zmieszany 
przez was z błotem to policja i  straż miejska Również powinny się stosować. Wyjątkiem są karetki i  straż pożarna. Macie gdzieś zdanie ludzi 95% jest 
przeciwna ale i  tak pewnie zrobicie swoje. Karta zawsze może się odwrócić

############# Tylko dookoła rynku i  plant Z uwagi na moja odpowiedz w 1 pytaniu uwazam ze ww. Miejsca nie powinny byc objete sct tak jak wiekszosc Krakowa Euro 1 benzyna bez wzgledu na rocznik
Euro 4 diesel bez wzgledu na rocznik
Wszystko od 2030 roku. 
Nic teraz.

Jeśli  by miało zostać tak jak planujecie to w porzadku, jesli  wprowadzicie zmiany zapoprponowane przez zwolenników łagodnej sct obejmujacej centrum rynku i  okolic to wszystko od 2030. Tak, ale opłata SYMBOLICZNA a nie 500 zl  msc. To czasem jest 1/5 czyjejs wypłaty kto np z zielonek musi dojezdzac do Krakowa. Chore. 

Naprawde zrozumcie ze ludzie ktorzy pracują na 2 koncy krakowa a po pracy odbieraja dzieci z placowek, robia zakupy, woza dzieci na zajecia dodatkowe, 
sami chodza na si lownie itp, z psami na spacery poza miejsce zamieszkania CHCĄ UZYWAC SWOICH SAMOCHODOW!!!! BEZ OGRANICZEŃ

############# Nie powinno być wcale strefy Nie uważam tego za Dobra propozycje Trzeba to wycofać i  wrócić do normalnosci Powinno zostać to wycofane a urzędnicy którzy to wymyśli l i  powinni zostać usunięci że swoich stanowisk I co ta opłata zmieni?, wyczyści powietrze??? Wszyscy powinni  móc wjechać nie zależnie z kąd pochodzą i czym jezdzą
############# Uwazam ze sct to projekt majacy na celu wykluczyc mniej zamoznych mieszkancow. Jest szkodliwy. Godzi w podstawowa l itere prawa „prawo nie dziala wstecz” poniewaz wyklucza legalnie zakupione pojazdy ktore uzyskały homologacje. Strefa mogla byc ograniczona tylko do 

scislego starego miasta. Wiekszy obszar strefy to łamanie konstytucjnego prawa do swobody przemieszczania sie i  prowadzenia dzialalnosci gospodarczej. 
Tak jak wyzej sct jest pomyslem skrajnie faszystowskim. Po pierwsze auta nie sa źródłem zanieczyszczenia w Krakowie. W czasie lockdown wszyscy siedzieli  w domach. Ruch byl niemal zerowy. Mimo tego 

wszystkie wskazniki smogu byky przekroczone. Prosze nam powiedziec w jaki magiczny sposob cinquecento palace 4-5 l  benzyny na 100 km jest bardziej 
szkodl iwe niz audi  jednego z radnych ktore ma silnik V8 i  pali  20 l  na 100 km? Bo to pierwsze chcecie wykluczyc a to drugie nie. Sct to manipulacja i  
gwalt na logice. 

Z projektu nalezy wylaczyc wszystkie samochody ktore uzyskaly homologacje. Były legalnie zarejestrowane. Prawo nie dziala wstecz. To rozwiazanie jest krzywadzace potrojnie. Po pierwsze karze ubogiego za brak nowego auta. Po drugie karze ubogiego drugi raz za brak auta poprzez oplate. 
Po trzecie podobno chodzi o czyste powietrze w jak sie zaplaci to auto jest nagle spelniajace emisje? To o co w koncu chodzi? O pieniadze czy o czyste 
powietrze?
Mysle ze przede wszystkim oplaty za wjazd powinni uiszczac urzednicy. 

Oczywiście ze musza byc wykluczone pojazdy specjalne, zabytkowe i  historyczne.
Ba koniec pytanie retoryczne. Jesli  auto jest takim zlem to dlaczego miasto ma tyle sluzbowych auta, pod urzedami miasta parkingi sluzbowe pekaja w 
szwach i  pod kazdym urzedem bez parkingu sa miejsca wydzielone dla urzednikow. Przyklad idzie z gory. Prosze do pracy dojezdzac komunikacja miejska 
ktora nam popelnil iscie albo rowerkami. Zacznijcie od siebie i  zl ikwidujcie swoje parkingi. Prawo jest podobno rowne dla wszystkich. 

############# Strefa jest szkodliwa dla miasta Krakowa i  nie powinna być wprowadzana. Strefa jest szkodliwa dla miasta Krakowa i  nie powinna być wprowadzana. Pojazdy nie są główną przyczyna zanieczyszczeń co pokazał lockdownd w okresie COVID, gdy ruch pojazdów ustał. 
Strefa jest szkodl iwa dla miasta Krakowa i  nie powinna być wprowadzana.  

Strefa jest szkodl iwa dla miasta Krakowa i  nie powinna być wprowadzana. Strefa jest szkodliwa dla miasta Krakowa i  nie powinna być wprowadzana. Strefa jest szkodliwa dla miasta Krakowa i  nie powinna być wprowadzana. 

############# Rynek główny wraz z parkingiem pod Magistratem Krakowskim (pl. Wszystkich Świętych) Cały Kraków poza ścisłym centrum (Rynek Główny, Platny) Diesle spełniające min.  euro5, benzyny min. Euro 2 Mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni z obowiązków przestrzegania SCT Bez sensu. Strefa płatnego parkowania nie spowodowała mniejszej i lości aut w centrum, więc wprowadzenie opłat w przypadku sct też tego nie zmieni. Tylko 
nabije kasę w urzędzie miasta.

Do l isty wyłączeń powinny być wpisane wszystkie auta należące do mieszkańców Krakowa.

############# W ogóle nie powinno być żadnych granic ani strefy. Już jest mocno ograniczony wjazd do centrum Krakowa i  to wystarczy. Wjazd do miasta dla wszystkich pojazdów, plus skurupilatne kontrole policji w przypadku najbardziej zdezelowanych busów z okolic Krakowa. To jest beznadziejny pomysł - jeśl i samochód przeszedł przegląd to absolutnie ma prawo poruszać się po całym kraju bez ograniczeń. Dlaczego 5 lat? Czasy są ciężkie i  może ktoś nie ma na nowy samochód nawet za 5 lat? Idiotyzm. Czyli  żadna ekologia tylko zabieranie ludziom pieniedzy Kolejny głupi pomysł - co jeśl i  ktoś jest mieszkańcem Krakowa ale jeździ samochodem służbowym na rejestracji  z innego miasta?
############# Jestem przeciwna strefie dzielącej społeczność Krakowa na biednych i  bogatych, na tych których stać na nowe auta i  tych, których nie.

Zamysł ten strefy tylko z nazwy związany jest z ekologia.
Jestem przeciwna strefie dzielącej społeczność Krakowa na biednych i  bogatych, na tych których stać na nowe auta i  tych, których nie.
Zamysł ten strefy tylko z nazwy związany jest z ekologia.

Jestem przeciwna strefie dzielącej społeczność Krakowa na biednych i  bogatych, na tych których stać na nowe auta i  tych, których nie.
Zamysł ten strefy tylko z nazwy związany jest z ekologia.

W ogóle strefa nie powinna obowiązywać mieszkańców Krakowa. Żyjemy tutaj, płacimy podatki na utrzymanie miasta, strefa jest dodatkowym quasi podatkiem. Albo nowe auto albo tramwaj. A przypomnę, że w Krakowie jest jedna z droższych komunikacji miejskich w Polsce. 
Miło, że Pan prezydent z Panem Mazurem pojechali  teraz do Kopenhagi oglądać rozwiązania dotyczące metra.. ale na chwile obecna w Krakowie jest jak jest z transportem zbiorowym. 

To wprowadzenie instrumentu o charakterze fiskalnym, żadna ekologia. 
Jaki sens jest nakładać na ludzi opłaty, że mają auta nie spełniające normy, skoro mają takie auta, bo ich po prostu nie stać.
Ktoś tak jest odrealniony bardzo. Proponuję wyciąć jeszcze ostatnie drzewa w Krakowie, zalać wszystko betonem i postawić więcej biurowców. 

To co to ma wspólnego z ekologia? Przecież taki zabytkowy pojazd ma taką emisję spalin, że to głowa mała. 

############# Osobiście uważam, że jest za wcześnie na wprowadzanie, aż tak wysokich norm emisji spalin. Normy powinny być zmniejszone i  rozłożone w czasie. Ewentualnie strefa obowiązywania zmniejszona do minimum np. do samego centrum miasta. Moim zdaniem obecne standardy emisji  spalin w wersji  SCT są zbyt wysokie. Powinno być to bardziej rozłożone w czasie i wprowadzane mniej 
rygorystycznie. Argumentem mogą być tutaj rozmowy z bliskimi i  znajomymi którzy mieszkają w Krakowie jak i  dojeżdżają z okol ic Krakowa do pracy. 
Kupno nowego samochodu z normami spalin które mają obowiązywać jest to nie lada wyzwanie, bo nie każdego na to stać przy obecnym wzroście cen 
wszystkich artykułów spożywczych, prądu, gazu itp. jak i  również różnych dóbr potrzebnych do normalnego życia. 

To rozwiązanie moim zdaniem jest złe. 
Wygląda to jak skok na "kasę". Skoro z jednej strony chce się usunąć stare samochodu a za opłatą mogą one wjechać. To z ekologia nie ma kompletnie nic 
wspólnego. Może zamiast zajmowaniem się samochodami warto było by szukać rozwiązanie gdzie indziej, bo w dużej mierze za część zanieczyszczeń powietrza 
odpowiada to czym ludzie obecnie ogrzewają domy.

############# Wyłączeniem powinny też być objęte hospicja oraz fundacje zajmujące się zwierzętami. Uważam, że nie powinno być takiego rozwiązania. Dura lex sed lex. Nie rozumiem dlaczego wyłączeniu ma podlegać duchowieństwo. Jestem przeciwna.
############# Strefa czystego transportu nie powinna zmuszać do zmiany samochodu, nie wszyscy mają na to pieniądze. Nie powinna również obejmować prawie całego miasta. Strefa powinna obejmować wyłacznie ścisłe centrum miasta i  dotyczyć wyłącznie nowo rejestrowanych samochodów. Standard emisji  Euro nie świadczy o faktycznej emisji  z samochodu, zależy to od pojemności si lnika i  stanu jego utrzymania. Podejscie do SCT jest zle u samych podstaw, nie powinno dotyczyc prawie calego miasta, wtedy wylaczenia nie bylyby potrzebne. Komunikacja miejska nie dziala na tyle dobrze, zeby zastapic samochody. Jest to po prostu skok na kase, wymagac dodatkowych oplat od osob ktore nie maja pieniedzy na nowe auta. 
############# Ogólnie nie jestem za wprowadzaniem tego typu ograniczeń w miastach, jednak jeśli  już musi zostać wprowadzone to ograniczyłbym do ścisłego centrum po zewnętrznej plant, ewentualnie również Kazimierz gdzie jest stosunkowo wąsko z przejazdami a aut jest sporo. Nie jestem za wprowadzaniem stref w miastach, to nie samochody generują największe zanieczyszczenia. Myślę że mimo że sam posiadam samochód po 2015r to żyjąc w Krakowie widzę jaki procent samochodów stanowią starsze modele, co ewidentnie jest 

spowodowane sytuacją ekonomiczną. Ograniczanie wjazdu pracującym w Krakowie, odwożącym dzieci do szkół z miejscowości ościennych, jest po 
prostu moralnie niestosowne. Mało kogo stać na zakup stosunkowo nowego samochodu. 

Jak wyżej, nie jestem za wprowadzaniem stref w miastach, żaden czas nie będzie „wystarczający” masa ludzi potrzebuje samochodu do życia i  ledwo ich stać na jego utrzymanie, serwisowanie itp, a co dopiero zakup stosunkowo nowego samochodu. Myślę że to próba nałożenia kolejnego sztucznego „podatku” pod pretekstem ekologii  która nie ma w tym przypadku zbyt wiele racjonalnych przesłanek. Każdy powinien być traktowany równo i  wolnościowo, miasto powinno być dla ludzi, a nie ich dzielić i  segregować kto do niego może wjechać a kto nie. 

############# Najlepszą opcją jest brak granic. Galerie, targ, dostęp do sklepów i cały kraków Wy myślicie że mnie stać kupić nowy samochód żeby dojechać do pracy w której zarabiam 3k? 500 miesięcznie? W netfl ixa'a się bawicie? Macie świadomość tego że to że MPK jest dostępne w Krakowie nie oznacza że w pobliskich miejscowościach też 
tak jest. No przecież jest autobus raz na godzinę 🤷 o co chodzi?

Usuńcie te bezsensowne przepisy i  tyle. Ludzie Latają samolotami po bułki do sklepu czy puszczają rakiety tylko po to żeby się rozwaliły. Ale ekologię 
niszczą plastikowe słomki i 15 diesel.

############# Zlikwidować Strefę Czystego Transportu. Zlikwidowali  strefę czystego transportu to nie będzie trzeba robić takich obszarów. Niech te standardy obowiązują prezydenta oraz urzędników,  wara od mieszkańców Krakowa! Wszyscy powinni  być wyłączeni z tych durnych przepisów oprócz prezydenta i  urzędników miejskich. Opłaty mają być tylko dla prezydenta i  urzędników.  Jak zapłacą to powietrze będzie magicznie czyste. Zakaz wjazdu dla urzędników i prezydenta. Niech korzystają z cudownej komunikacji .
############# Maksimum płyta Rynku Głównego Wszędzie oprócz płyty Rynku Głównego SCT to bzdura ponieważ nikt nie zatrzyma zanieczyszczeń niesionych z wiatrem z poza granic miasta Krakowa Żadnych granic określonych terminem. Ważne badanie techniczne jest kryterium dopuszczenia pojazdu do ruchu. Żadnych opłat. To próby wprowadzenia kolejnych podatków pod pozorem ekologii Żadnych ograniczeń czasowych. Pojazdy są w posiadaniu mieszkańców i kryterium jest ważne badanie techniczne. 
############# Bardzo proszę o modyfikacje wymogów SCT dla mieszkańców Krakowa aby nie trzeba było być zameldowanym na pobyt stały lub czasowy. Dla osób, które przyjechały do Krakowa ale mieszkają tutaj, pracują i  odprowadzają podatki często jest problemem uzyskać 

zameldowanie. Pomimo tego osoby te są tutaj, płacą podatki oraz mają ważnych PIT/CIT. Do tej pory uzyskiwałem na podstawie tego status mieszkańca Krakowa i  na tej samej zasadzie chciałbym poruszać się po Krakowie. Część osób nie może być zameldowana ponieważ 
najemcy robią z tym problem a do pracy często trzeba dojechać autem. Status mieszkańca Krakowa bez meldunku (wyłącznie z pismem PIT) byłoby dużym ułatwieniem. 
Dodatkowo, dużym ułatwieniem byłoby poluzowanie strefy dla aut diesel min. Euro 4 ponieważ obecne wymagania są bardzo rygorystyczne - można byłoby iść np. tropem tego, co zrobił Wrocław. 

Proponuję emisję spalin dla aut diesel min. Euro 4 do roku 2030 tak jak zrobi ł to np. Wrocław. Obecnie wymagania są bardzo rygorystyczne. Proponuję aby mieszkańców Krakowa brać pod uwagę nie ze względu na zameldowanie na pobyt stały czy czasowy a ze względu na to, że ludzie odprowadzają tu podatki i przedstawią PIT/CIT - to powinno być wystarczające aby uzyskać status mieszkańca Krakowa i  móc 
poruszać się swoim autem po mieście jeszcze przez 5 lat. Otrzymanie meldunku na pobyt czasowy lub stały w przypadku wynajmu jest bardzo trudny. Sam osobiście odprowadzam tu podatki (nie jestem zameldowany), mam status mieszkańca Krakowa i  na tej samej zasadzie 
chciałbym móc poruszać się autem do roku 2030 bez jego sprzedaży.

Uważam że powinny być również brane osoby pod uwagę, które nie są tutaj zameldowane ale odprowadzają tutaj podatki i  wynajmują mieszkanie / 
pracują - to bardzo ważne. 

############# Do kosza Do kosza Do kosza Do kosza Do kosza Do kosza



############# Do kosza Do kosza Do kosza Do kosza Do kosza Do kosza
############# Brak strefy. Nie wnosi to nic poza dyskryminacja osob mniej zamoznych. Kazdy powinien miec zagwarantowany dostep na rownych prawach do kazdego miejsca, co jest zgodne z Konstytucja RP. Bez wzgledu na wiek pojazdu dostep na rownych prawach. Rezygnacja z SCT. Osoby mniej zamozne placa jeszcze wiecej niz osoby, ktore stac na samochod. Nieerownosc sprzeczna z Konstytucja RP. Rezygnacja z ponyslu dot. SCT.
############# Nie dla strefy jakiejkolwiek Nie dla strefy jakiejkolwiek Nie dla strefy jakiejkolwiek Nie dla strefy jakiejkolwiek Nie dla strefy jakiejkolwiek Nie dla strefy jakiejkolwiek 
############# W zabytkowym Krakowie - zabytkowe samochody powinny wjeżdżać do SCT beż ograniczeń ! 

Granica strefy do I obwodnicy.
Nie rok produkcji  a rzeczywisty pomiar czystości spalin samochodu. Bez ograniczeń dla mieszkańców Krakowa ! po paru latach problem starych aut sam się rozwiąże a noworejestrowane samochody muszą już spełniać wymogi SCT. Opłaty tylko dla przyjezdnych.

############# Strefa Czystego Transportu powinna być tożsama z granicami strefy płatnego parkowania A1 (od ul. Basztowej wzdłuż ul. Westerplatte, ul. Św. Gertrudy (z wyłączeniem niniejszych ulic) dalej wzdłuż ul. Św. Idziego (z włączeniem niniejszej ulicy), ul. Podzamcze (z włączeniem 
niniejszej ulicy) do ul. Straszewskiego, wzdłuż ul. Straszewskiego, ul. Podwale, ul. Dunajewskiego, ul. Basztowej (z wyłączeniem tych ulic) do ul. Westerplatte).

Dostępne powinny być wszystkie szpitale w Krakowie oraz inne placówki specjalistyczne ponadto obywatele powinni  mieć możliwość dojazdu do 
wszystkich urzędów (oraz swobodę poruszania się po całym mieście!).

Podstawą powinna być emisja spalin (dane podane przez producenta bądź badanie ze stacji  diagnostycznej) a nie rok produkcji  samochodu. Są 
przypadki gdzie nowy samochód emituje więcej CO² bądź NOx niż auta wyprodukowane przed 2000 rokiem. 

Jeżeli  SCT zostanie ograniczone do granic podstrefy płatnego parkowania A to propozycja 5 lat jest do przyjęcia. E każdym innym wypadku należy zwiększyć ten okres do minimum 10 lat. To jest czyste złodziejstwo. Nie spełnia normy i  truje ale jak zapłaci to już jest wszystko dobrze? Tym rozwiązaniem pokazujecie Państwo o co dokładnie chodzi 
w projekcie - wykluczenie osób które mają starsze samochody no ale jak zapłacą to już jest dobrze. 

############# Nie chcę strefy. Nie chce strefy. Fikcja. Spaliny, a nie norma euro. Nie chcę strefy. Auta zarejestrowane, dozywotnio, tabor się sam wymieni. Za opłatą juz nie szkodza, tak? Fikcja. Nie chcę strefy. Historyczne i  zabytkowe dożywotnio. b/o. Nie chcę strefy.
############# Maksymalnie płyta rynku głównego Jest zbyt duży, strefa powinna obejmować tylko rynek główny Euro 1 benzyna euro 3 diesel Każdy samochód kupony przed wprowadzeniem strefy powinien być zwolniony Źle 
############# Granica strefy: Aleje Bronowice, głównie Bronowice Nowe powinny być poza obszarem strefy czystego powietrza. Tutaj ludność oscienna mogłaby zostawić samochód i  

komunikacja miejska dojechać dalej 
############# Nie życzę sobie żadnej strefy!!! Każda propozycja jest zła!!! Sp...cie z tymi wymaganiami!!! Powinno być ZANIECHANE !!! Samochody są po to, aby jeździć. I nie ma być żadnych ograniczeń!!! Zapoznałem się. I powtarzam: precz y SCT !!!
############# Nie chodzi o granice strefy, tylko o cały ten koncept. Nie istnieje czysty transport, bo gdyby nawet cofnąć się do konnego, to przecież i  konie zanieczyszczają, podobnie zresztą jak i  ludzie, radni też. Sejmik Wojewódzki uchwalił zakaz ogrzewania domów wszystkimi paliwami 

stałymi. Przepis ewidentnie nieegzekwowalny. Po co więc? Żeby mieć tzw. haka na obywateli  i  móc ich w dowolnym momencie karać finansowo. Nieegzekwowalny, ale za to polityczny, bo opresyjny i  komercyjny. Ten pomysł nie w aż tak ekstremalnych rozmiarach, ale ma też taki 
właśnie charakter. Nie trzeba żadnych stref, wystarczy poważnie traktować testy spalin przy przeglądach technicznych. Nota bene te "strefy" nie są materialnie nijak odgrodzone od obszarów poza nimi. Chodzi ewidentnie o kasę i  opresję.

############# Żadnych stref tym bardziej płatnych stref !!!!!!! Żadnych stref tym bardziej płatnych stref !!!!!!! Żadnych stref tym bardziej płatnych stref !!!!!!! Żadnych stref tym bardziej płatnych stref !!!!!!! Bardzo źle rozwiązanie !!!! 😡Żadnych stref tym bardziej płatnych stref !!!!!!! 😡😡😡😡😡😡 Żadnych stref tym bardziej płatnych stref !!!!!!!

############# Sct tylko w ścisłym centrum. To chodzi o czystość czy o wpływy do budżetu?
#############
############# Max 1 obwodnica, ścisłe centrum. Nie całe miasto. Pomysł całego  miasta to jakiś totalny absurd u odjazd, łamanie konstytucji , wprowadzenie podziałów i  ograniczeń, które  dziela ludzi oraz wykluczenie spoleczne i  ograniczenie albo wręcz uniemożliwieni dostępu do choćby 

opieki medycznej czy pracy. Stop dla sct. Nie dla granic zaproponowanych w uchwale.
Obszar jest absurdalny i  wyznaczone miejsce jest absurdalne. ABSURDALNE GRANICE STREFY I CAŁY POMYSŁ NA SCT POWODUJE ZE WYJĄTKI TEZ SA 
ABSURDALNE. Pomysł żeby dać możliwość dojazdu do 1 pr, a do innych nie, czy do jednej leczniczy a do innej nie jest... brak słów żeby skomentować. NIE 
WOLNO  OGRANICZAĆ I UNIEMOŻLIWIAĆ DOSTEPU DO OBIEKTÓW UŻYTECZNOŚCI PUBLICZNEJ, a to właśnie powoduje wprowadzenie sct wzaproponowanym 
przez ztp kształcie. Nie dla sct w całym mieście, nie dla zaproponowanych granic i  nie dla takich wyjątków 

Moja propozycja co do standardu emisji  jest taka:
Nie wprowadzać ograniczeń, a zwłaszcza na takim poziomie, jak w uchwałę i  umożliwić poruszanie się ludziom autami euro 1 i  euro 4, A OSOBOM 
PORUSZAJACYMI SIĘ AUTAMI NIESPELNIAJACYMI WYGÓROWANYCH STANDARDÓW EMISJI UDOSTĘPNIĆ DARMOWĄ KOMUNIKACJĘ ZBIOROWĄ PO MIEŚCIE.

Na 5 lat to bym wyłączył z możliwości poruszania się po mieście pojazdami mechanicznymi wszystkich zwolenników, sympatyków, twórców i  propagatorów sct, radnych, UMK, prezydenta z ztp na czele Moja propozycja dla osób jeżdżących autami spoza miasta np codziennie do pracy, zwłaszcza dotyczy to pojazdów nie spełniających waszej emisji:
Darmowa komunikacja zbiorowa w całym mieście. Rozwiązanie takie będzie korzystne i  dla mieszkańców i dla przyjezdnych i  nie trzeba będzie wprowadzać 
sct!!!

Żadnej  sct, żadnych wyjątków, ale
DARMOWA KOMUNIKACJIA ZBIOROWA DLA WSZYSTKICH 

############# NIE   dla strefy czystego powietrza NIE   dla strefy czystego powietrza NIE   dla strefy czystego powietrza NIE   dla strefy czystego powietrza NIE   dla strefy czystego powietrza 
############# NIE   dla strefy czystego powietrza NIE   dla strefy czystego powietrza NIE   dla strefy czystego powietrza NIE   dla strefy czystego powietrza NIE   dla strefy czystego powietrza 
############# Nie należy jej wprowadzać - podstawowe założenie. Tworzenie stref = podział społeczeństwa Jeżeli  już to mieszkańcy bez ograniczeń Bez sensu - zapłacą i  mogą truć !!!!! Jeżeli  już to mieszkańcy zwolnieni oraz zabytki
############# Granice strefy powinny być wyznaczane przez obszar wewnątrz obrysu ustalonego przez parkingi P&R z dojazdem z zewnątrz nie objętym SCT. Na wszystkie parkingi P&R powinien być dojazd spoza Krakowa nie objęty SCT Ilość wypłat (całych) które kosztuje nowe auto (najpopularniejsze w Polsce) to między 11 a 21. Okres ten po odl iczeniu kosztów życia (czyli prawdopodobnie trzeba go pomnożyć razy 6) powinien być wyznacznikiem okresu wyłączenia. Wprowadzenie takiego rozwiązania pozwala bogatym robić co chcą a uderza w biednych co zasadniczo jest niezgodne z konstytucją gdyż dyskryminuje ze 

względu na stan majątkowy jednostki. Takie rozwiązanie jest złe 
Kościelne osoby powinny zostać kategorycznie usunięte z l isty wyjątków! Na l istę wyjątków należy dodać najbliższe rodziny osób uczących oraz osoby 
uczące się w Krakowie oraz leczących się w krakowskich szpitalach.

############# żadnej strefy!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! żadnej strefy!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! żadnej strefy!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! żadnej strefy!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! żadnej strefy!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! żadnej strefy !!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!
############# Strefa powinna ograniczać się jedynie do pierwszej obwodnicy Krakowa, z ewentualnym poszerzeniem do maksymalnie drugiej obwodnicy na dalszych etapach. Wszystkie szpitale, wszystkie urzędy i wszystkie parkingi P+R oraz parkingi przy stacjach kolejowych, dworcach, lotnisko to minimum dla osób 

przyjezdnych. Dla mieszkańców dodatkowo centra handlowe, szkolnictwo.
Zaproponowane ograniczenia na tak dużym obszarze są zdecydowanie zbyt regorystyczne. Średni "wiek" samochodów w Polsce jest dużo wyższy, a 
naprawa i  utrzymanie w dobrym stanie technicznym pojazdów sprawnych jest bardziej ekologiczna niż wymiana samochodu jedynie dla zasady. 
Produkcja nowych samochodów i tym samym złomowanie starszych pojazdów wygeneruje bardzo dużo trudnych w utylizacji  odpadów.

Ten zapis w obrębie obecnie proponowanych granic strefy powinien zostać wydłużony. W przypadku mniejszej strefy - np. proponowana przeze mnie pierwsza obwodnica Krakowa - jak najbardziej słuszny. Nie jest wyjaśnione na co takie środki byłyby przeznaczane? Takie rozwiązanie sugeruje jedynie nabijanie skarbonki miasta, a nie troskę o ekologię. Zdecydowanie emeryci, inwalidzi i  temu podobne grupy, które z różnych przyczyn są objęte np. ulgami w komunikacji  miejskiej.

############# Granice SCT powinny zostać zachowane z roku 2023. Nie powinno być podziału, że diesle mają wyższe obostrzenia niż benzyny. Wszystkie samochody powinny móc wjechać do SCT z normą Euro 4. Mieszkańcy Krakowa nie powinni  być lepiej traktowani  od osób zewnętrznych, którzy do Krakowa dojeżdżają do pracy. Wszyscy wedle prawa powinni być równi i  nie powinno być tego 5 letniego wyłączenia dla mieszkańców Krakowa. Rozwiązanie bardzo dobre, ceny za wysokie. Cena na miesiąc powinna wynosić 200 zł, nie 500 zł. Nie powinno być żadnych wyjątków. W końcu wszyscy dbamy o planetę, czy robimy wyjątki w dbaniu o planetę? 
############# Uważam, że w Krakowie nie powinno być SCT. Każde miejsce w Krakowie powinno być dostępne zarówno dla mieszkańców jak i  osób spoza Krakowa Wprowadzenie standardów Euro jest złe ponieważ przyczyni się do ubóstwa i  wykluczenia komunikacyjnego mieszkańców. Czy starszy dziadek zawiezie 

babcię do lekarza hulajnogą lub rowerem ?
Rekomenduję NIE WPROWADZANIE strefy SCT w Krakowie Najlepiej nie wprowadzać wogóle strefy SCT w Krakowie, wtedy również problem wykluczeń nie będzie musiał się pojawiać. Po co komplikować życie 

mieszkańcom Krakowa, którzy płacą tu podatki ?
Powinny zostać uwzględnione jeszcze następujące grupy osób: kobiety, mężczyźni, ciemnoskórzy, osoby o białej karnacji, osoby o innym kolorze skóry, 
katolicy, protestanci, innowiercy, itp itd. I to nie na okres pięciu lat tylko dożywotnio dla każdego. Zarówno dla osób które płacą w Krakowie podatki, jak 
i  dla tych którzy płacą je gdzie indziej a tutaj przyjeżdają w dowolnym celu. W końcu każdy kto do Krakowa przyjeżdza to wydaje tutaj swoje pieniądze, 
choćby bezpośrednio na opłaty parkingowe i  wsztstkie inne opłaty pośrednie dla Urzędu Miasta. Nie będzie turystów i osób przyjezdnych to biznesy w 
Krakowie upadną i  nikt nie będzie płacił Wam tych podatków. 

############# Uważam, że w Krakowie nie powinno być SCT. Każde miejsce w Krakowie powinno być dostępne zarówno dla mieszkańców jak i  osób spoza Krakowa Wprowadzenie standardów Euro jest złe ponieważ przyczyni się do ubóstwa i  wykluczenia komunikacyjnego mieszkańców. Czy starszy dziadek zawiezie 
babcię do lekarza hulajnogą lub rowerem ?

Rekomenduję NIE WPROWADZANIE strefy SCT w Krakowie Najlepiej nie wprowadzać wogóle strefy SCT w Krakowie, wtedy również problem wykluczeń nie będzie musiał się pojawiać. Po co komplikować życie 
mieszkańcom Krakowa, którzy płacą tu podatki ?

Powinny zostać uwzględnione jeszcze następujące grupy osób: kobiety, mężczyźni, ciemnoskórzy, osoby o białej karnacji, osoby o innym kolorze skóry, 
katolicy, protestanci, innowiercy, itp itd. I to nie na okres pięciu lat tylko dożywotnio dla każdego. Zarówno dla osób które płacą w Krakowie podatki, jak 
i  dla tych którzy płacą je gdzie indziej a tutaj przyjeżdają w dowolnym celu. W końcu każdy kto do Krakowa przyjeżdza to wydaje tutaj swoje pieniądze, 
choćby bezpośrednio na opłaty parkingowe i  wsztstkie inne opłaty pośrednie dla Urzędu Miasta. Nie będzie turystów i osób przyjezdnych to biznesy w 
Krakowie upadną i  nikt nie będzie płacił Wam tych podatków. 

############# Tak  Nie  Pb + gaz euro 2 ,on euro 3  Takie same przepisy dla wszystkich  Tak 
############# Tylko ścisłe centrum, Rocznik samochodu 2018 jest dla większości ludzi nie osiągalny , a zmiana roku produkcji  względem pierwszej propozycji  nie dopuszczalna .  Chyba że 

będą dopłaty do zakupu samochodu 
Dla wszystkich okres 5 lat wyłączenia Zbyt wysokie opłaty Osoby których nie stać na zmianę samochodu. Nie może być tak że jeśli  nie mam 100 000 zł to nie mogę wjechać do Krakowa 

############# Strefa powinna być wprowadzana stopniowo, nie należy wyłączać od razu całego miasta, w Warszawie to jest jedynie 7% powierzchni miasta. Uważam że każda pracująca osoba w mieście Krakow, z gmin ościennych, powinna mieć możliwość dojazdu do miejsca pracy tak jak mieszkaniec 
Krakowa przez te 5 lat.

Uważam że po to są stacje okręgowe kontroli  pojazdów aby kontrolować poziom emisji  spalin samochodów i dopuszczać je na tej podstawie bo rok 
produkcji  o niczym nie świadczy.

Uważam że jest to dyskryminacja i  wprowadzanie podziału w społeczeństwie. Może my jako gminy ościenne też wprowadzimy sct dla mieszkańców Krakowa u siebie🤔 jak wprowadzamy ograniczenia i  chcemy tak bardzo czystego powietrza to albo wszyscy albo nikt. Nagle stają się ekologiczne? Hmmm. Cena czyni cuda Pracujący w Krakowie powinni mieć możliwość dojazdu do miejsca pracy.

############# Tak tylko ścisłe centrum! Za mało Kupiłem diesla EURO 5 rok produkcji  2011 i  wczesniej mozna bylo takim wjezdzac jak byl wzesniejszy projekt teraz  juz euro 6 diesel do 2030 euro 5 Dojazd dla ludzi pracujacych w Krakowie  tez! Wjazd i  wyjazd  reszta auta jest na pargingu w firmie a nie caly dzien!
############# Tak zapoznałem się i  uważam że ograniczenia powinny dotyczyć tylko centrum Krakowa - stare miasto śródmieście Dębniki Zgadzam się Z tych norm powinny zostać wyłączone pojazdy zabytkowe o te należące do mieszkańców Krakowa Wszystkie auta należące do osób z Krakowa powinny zostać wyłączone bezterminowo To jest dobre Pojazdy zabytkowe powinny być wyłączone bezterminowo 
############# Uważam że granice strefy są ciągle zbyt małe, ale na obecną chwilę zadowalające Nie mam zastrzeżeń Myślę, że to aż nadto wystarczający okres Jest to akceptowalne rozwiązanie, o i le przyniesie to zauważalny wpływ do budżetu a środki zostaną przeznaczone na tworzenie nowych l ini i komunikacji 

miejskiej 
Zgadzam się z większością punktów 

############# Zakaz to czysta bzdura. Jak mam się dostać np do prywatnej placówki medycznej z dzieckiem? Mając samochód dojadę tam szybciej niż komunikacją. Wszystkie szpitale oraz placówki poz, a także parkingi p&r powinny być objęte możliwością dojazdu każdym samochodem. Uważam że jest totalnie nietrafione. Nie stać mnie na nowe auto, muszę dojechać do miasta samochodem na drugi koniec, a ma być mnie stać na ponoszenie 
opłaty za wjazd? 

Mieszkańcy Krakowa najczęściej korzystają z komunikacji  więc nie dotknie ich to tak bardzo jak ludzi z okolicznych wiosek. Uważam że to totalna bzdura. 
Ludzi nie stać na nowe samochody elektryczne, stawki aut są ogromne i  kupienie czegoś nowszego to mnóstwo pieniędzy. Jeśli  trzeba dbać o klimat - to w 
inny sposób. 

############# Granica strefy powinna przebiegać wokół rynku głównego.
############# Strefa powienna obejmować tylko Stare Miasto oraz Grzegórzki są zupełnie za wysokie, to tylko ok 30% samochód ludzi z krakowa będzie mogło wjechać do strafy Mieszkańcy Krakowa powinny mieć wyłączenie bezterminowe Jest to ograniczanie wolności obywatelskiej z art 52 konstytucji  RP Powinny być wyłączenia dla tych grup, ale bezterminowe
############# Proponuje żeby od 2030 roku mogły wjeżdzać diesle z normą Euro6. 

Dla przykładu Mitsubishi Outlander 2.2 Diesel z 2016 roku ma Euro6, ale juz nie Euro6Temp.
Podobnie L200 2.4 Diesel 2017.

############# Od rynku głównego do obrzeży plant Czyli  oprócz strefy parkowania będzie trzeba uiścić opłatę klimatyczną. To dla starszych osób które dojeżdżają albo są dowożone do szpitali , lekarzy czy 
przychodni  kolejny wydatek. Z drugiej strony patrząc państwa rozumowanie o sct jest takie:
Twój samochód jest nie ekologiczny,ale jeżeli  zapłacisz pewną kwotę to będziesz eko. A co jeśl i  zdarzy się tak, że choćby 60-70% osób zapłaci tą opłatę i będzie 
mogło wjechać do miasta, to w którym momencie będzie to "SCT". Kraje zachodnie się z tych przepisów wycofują, bo uznały ten projekt za kompletne fiasko 

############# Nie modyfikować Nie ma z mojego kierunku dojazdu do Krakowa żadnego park & ride. Brak w Bronowicach. Należy te ograniczenia wycofać. Należy przedłużyć o co najmniej 20 lat i  wykonać ponowną weryfikację. Zle rozwiązanie, opłaty zbyt wysokie. Ta l ista jest zbyt okrojona. Trzeba ją poszerzyć.
############# Strefa powinna objąć swoim zakresem obszar tzw. Pierwszej Obwodnicy+ ewentualnie fragmenty drugiej. Powinna pojawić sie opcja dopasowania si lnika do nowszych norm, np. poprzez dofinansowaną wymiane/ montaż katalizatora. Limity powinny objac 

zdecydowanie takze pojazdy sluzb miejskich, taxi, itp. Kluczowym powinien byc takze faktyczny stan techniczny samochodu.
Zgadzam się, ale przy założeniu ograniczenia SCT na mniejszy obszar. Powinno to zostać doprecyzowane, by uniknąć potencjalnych naduzyc i  nadinterpretacji .

############# Nie widzę potrzeby wprowadzenia SCT. Wystarczy aby każdy samochód był sprawny i spełniał swoją normę spalin EURO. Jedyny sens to SCT to dla aut nie spełniających norm EURO 1. Wolałbym aby UMK kontrolowal stacje diagnostyczne a Straż Miejska nie przechodziła 
obojętnie obok dymiących, hałasujących i  cieknących aut. Wyprodukowanie jednego auta to tyle szkodliwości i lu przez 14 lat użytkowania wytworzył np opel astra F. Poza tym wnioskuje o uniemożliwienie zarejestrowanie auta mieszkańcowi, które jest w stanie pojechać 
szybciej niż 140 km/h. Uważam, że SCT jest TYLKO dla ludzi bogatych. To oni zadecydują nie ja. 

Jak w pkt. 1 mojej opinii . Jak w pkt. 1 mojej opini i od zaraz. Od dawna wiadomo że korki w mieście tworzą nowobogaccy z przedmieść. Tego nie da się zmienić. Im więcej wyjątków tym gorzej. Zawsze w sądzie będzie można się odwołać. A to zajmie parę lat. Bogaci mają tych co wiedzą jakie sobie prawo ustanowili  
więc wiedzą też jak je obejść 

############# Propozycję należy wyrzucić do kosza. Powinno się dojechać każdym autem które posiada badanie techniczne. Normy emisji  spalin to nic innego wyciąganie od ludzi pieniędzy pod przykrywką ekologii . Każde auto powinno wjechać , które ma badania techniczne. I tu jest właśnie pseudo ekologia. Jak zapłacisz to jesteś ekologiczny. Żenada. Krakowianin ma prawo wjechać wszędzie. To jest nasze miasto. Dzielenie ludzi ,opłaty o co tu chodzi. Nie o takim Krakowie marzyliśmy.
#############
############# Granica strefy powinna być maksymalnie na drugiej obwodnicy. Nie uważam że ten obszar jest dobrą propozycją.
############# Ewentualnie ścisłe centrum Jest to zła propozycja, do mementu, aż nie będzie parkingów na obrzeżach Powinno to v dotyczyć tylko osób które dopiero co nabylu auto, a nie osób które mają pojazd od kilku lub kilkunastu lat Mieszkańcy, którzy odprowadzaja podatki w Krakowie powinni mieć bez terminowo, dla aut zakupionych przed wprowadzeniem strefy Jest to jakaś opcja Uważam, że do momentu odpowiedniej l iczby parkingów strefa może powstać tylko w ścisłym centrum. Wprowadzenie jej, bez odpowiedniego zaplecza 

ograniczy wjazd dla turystów, rodzin mieszkańców itd
############# Należy zl ikwidować strfe Wolny Kraków od paranoicznych pomyslow Bzdura Odraczanie haraczu Proponuję obciążyć tą opłatą każdego polityka kończąc na zwykłym pracowniku urzędów Przeprowadzić kompetentne badania każdego pojazdu pod względem emisji  spalin a nie kierować się rocznikiem 

 Włączyć logiczne myślenie 
############# Aleje  Konopnicka powstańców śląskich Klimeckiego do Euro 6 to przesada. Więcej trują stare śmieciarki i  inne samochody zwolnione z norm niż osobówki Czy przyjezdni są gorsi  ?

Jeżeli  tak to okoliczne miejscowości powinny wprowadzić strefy dla krakowian.
Głupota. Tylko chodzi o wyciągnięcie kasy fiskalnej Albo wszyscy powinni być zwolnieni albo nikt. Jakie to równouprawnienie 

#############
############# Strefa powinna objąć swoim zasięgiem obszar do „2 obwodnicy” + Kazimierz Kryteria zbyt rygorystyczne dla mieszkańców. Wszystkie pojazdy pb+gaz powinny być wyłączone z wymagań, niezależnie od roku produkcji . 

Pojazdy zasilane ON - norma euro 4
Jak wyżej. Kryteria są zdecydowanie zbyt dotkliwe dla mieszkańców, i  spowodują wykluczenia komunikacyjne. W przypadku zastosowania mniej rygorystyczny warunków, nie będzie potrzeby implementacji  tego typu rozwiązań. 

Ponadto obawiam się ze koszt administracyjny byłby wyższy niż ewentualne przychody.
Pojazdy historyczne/zabytkowe powinny być permanentnie zwolnione z rygorów SCT. 

############# Rynek główny Samochody spalające powyżej 15l/100km powinny być objęte sct Mieszkańcy gmin ościennych powinni mieć takie same przywileje Każdy samochod dopuszczony do ruchu nie powinien być wykluczany
############# Ten obszar jest bez sensu. Ludzie najbiedniejsi ze starymi autami już nie dojadą do większych sklepów by zakupy zrobić? Zakupy do park and ride dowieźć 

mają autobusem lub tramwajem ? 
Standary są zbyt wysokie i  uderzaja głównie w ludzi biednieszy których nie stać na zmianę auta, gdyby tylko była możliwa zmiana auta większość raczej 
by wolała jeździć nowszym bez wprowadzania SCT.

Dla mnie to wygląda jak podatek od bycia biednym i wyzyskiwanie ludzi. Są wyłączenie ale i  co do np samochodów zabytkowych standardy zostały mocno podniesione ostatnio eliminujący sporo aut które by się łapały. 

############# Strefa powinna istnieć tylko w okolicy rynku lub plant by nie sparaliżować odjazdu do pracy i  usług ludziom mniej zamożnym z okolic Krakowa. bezsprzecznie WSZYSTKIE park and ride powinny być wykluczone. Tego chyba nawet nie należy komentować. Uważam, że kryterium standardu emisji  jest niewystarczające. Jeśli  celem jest walka z zanieczyszczeniem powietrza to proszę to robić jak należy. 
Proponowane podejście jest oczywiście nastawione na zysk z opłat oraz lobbowane przez sprzedawców nowych samochodów. Tymczasem małolitrażowe 
samochody o niewielkiej masie zużywające mało paliwa nie są w jakikolwiek sposób promowane, nie bierze się pod uwagę samochodów z LPG których 
emisja spalin różni  się od samochodów benzynowych. Nie promuje się transportu wieloosobowego który zmniejsza i lość samochodów na drogach. 
Najłatwiej zakazać być biednym i kupić nowe auto. Gratulacje za pomysłowość.

Uważam że przy obecnej ekonomii 5 lat to niewiele. Biorąc pod uwagę siłę nabywczą pieniądza i  obecne zarobki wiele osób będzie mieć problem z wymianą samochodu. W jakim stopniu uiszczenie opłaty poprawi powietrze w mieście? To jawne wyciąganie pieniędzy od mieszkańców. Uważam że pojazdy zabytkowe powinny być całkowicie wyłączone z tej strefy z uwagi na dziedzictwo techniczne  i  dobro wspólne jakim jest utrzymywanie 
pojazdów historycznych. Jest to tak mała grupa użytkowników, rzadko używających swoje pojazdy że nie widzę sensu w tych ograniczeniach. Czemu 50? 
Może 5? albo 500 ?

############# Strefa powinna być ograniczona do obszaru gęsto zurbanizowanego czyli  centrum. Przede wszystkim do rejonów gdzie ruch samochodowy powoduje przekroczenia norm. W żadnym EU mieście strefa nie obejmuje praktycznie całego miasta jak to zaproponowano w Krakowie. W 
pierwszej fazie strefa powinna objąć np obszar wewnątrz pierwszej obwodnicy. Jeżeli  jej wprowadzenie spowoduje poprawę jakości powietrza to ew stopniowe rozszerzanie o dalsze tereny.

To dobra propozycja, SCT powinny być objęte tylko obszary o gęstej zabudowie gdzie ruch samochodowy jest źródłem emisji zanieczyszczeń jak np aleje 
trzech wieszczów 

Być może normy dla aut benzynowych zostały zbyt ostro postawione, auta benzynowe nie emitują aż tak bardzo szkodliwych substancji  Powinno zostać Słabo, kto płaci to może truć? Na co zostaną przeznaczone te pieniądze - poprawę jakości powietrza? Ile będzie kosztował system poboru opłat?

############# Zawęzić ją do pierwszej obwodnicy i  wyłączyć mieszkańców Krakowa. A urzedy miejskie? Zawęzić do pierwszej obwodnicy. Opieranie się tylko na normach euro jest bez sensu. Przykład fiat Seicento kontra fiat Ducato itd. Dlaczego mieszkaniec Krakowa, który i  tak już jest ograniczany poprzez wprowadzenie płatnych miejsc parkingowych ma ponosić kolejne wyłączenia z korzystania z własnego środku transportu? Mieszkaniec Krakowa powinien być wyłączony spod tej strefy. Negatywnie. Nie ma zapewnionych kiejsc parkingowych tuż przed samą strefą. Co z dostawcami często poruszającymi się busami lub ciężarówkami? A co z firmami, które mają fi l ię w Krakowie?
Dostawcy z innych miast?

############# Brak strefy Wydaje mi się że powinniśmy skończyć z tym zielonym szaleństwem Produkcja CO2 jest potrzebna żeby mogła nastąpić fotosynteza. Wydaje mi się że mieszkańcy polski powinni być zwolnieni. Myślę że nie jest to dobry pomysł .
############# Park and ride czerwone maki
############# Nie powinno być w ogóle tej strefy Te zasady nie mają w ogóle sensu. Małe autko pokroju fiata cinquecento z początku lat 90-tych nie wjedzie bo jest stary, a ma mniejszą emisje spalin od 

nowiutkiego Bmw x5 z 2024
Rozwiązanie w porządku, nie zmienia to faktu że sama strefa jest do bani

############# Strefa powinna dotyczyć rynku głównego oraz obszarów wokoło i  kończyć się na plantach, nie dalej. Strefa powinna dotyczyć miejsc które są uznawane ogólnie za deptak. Jest niewystarczajacą propozycją i odnoszę się tu do odpowiedzi z punktu pierwszego Jest to totalna dyskryminacja i ograniczenie wolności obywatela. Każdy ma prawo posiadać pojazd jaki chce niezależnie od stanu majątkowego. A dany 
pojazd ma spełniać normy jakie były narzucone w tych latach produkcji .
Posiadam od ponad 10 lat moje ukochane auto które kupiłem za ciężko zarobione pieniadze i  przez te wszystkie lata dbałem o nie i  w nie inwestowałem 
żeby było sprawne,  niezawodne, a nawet lepsze niż wyszło z fabryki. Przejechałem nim ponad 600tys km. Obecnie jest "weteranem" bo posiada już ponad 
milion przebiegu. Posiadam takie auto na którego zakup i  utrzymanie mnie stać a do tego zaspokaja moje potrzeby. Nie stać mnie na nowe auto ani jego 
utrzymanie, do tego z nowszych modeli  ani nawet nowych aut nie ma takiego ktore by oferowało takie same albo zbliżone nawet parametry od tego co 
oferuje mi obecnie posiadane auto a jest mi ono też niezbędne do funkcjonowania w branży. Dodam też że wykazy stanie komunikacji  miejskiej w tym 
zakresie nie wchodzi w grę ze względu na wielkość, l iczebność oraz wagę bagażu(sprzęt i  materiały)
Ograniczenie wjazdu ogrania też moją możliwość przemieszczania się, wymusza dotarcie do celu nie będącego w Krakowie inną dużo dłuższą(na około) 
drogą co zwiększa czas i  koszty podróży, wykonywania usług, pozyskiwania towarów oraz pracy co przełoży się na warunki finansowe i  już i  tak ciężką 
sytuację finansową.
Dlatego SCT w Krakowie dyskryminuje maje auto oraz mnie. Ogranicza moje prawa jako wolnego i  ruwnego innym obywatelom tego kraju. Jeśli  
ograniczenie wjazdu do miasta czy jakiegoś jego obszaru ma być sprawiedl iwe i  zasadne powinno dotyczyć wszystkich pojazdów posiadających si lnik 
spalinowy łącznie z hybrydami i  niezależnie na wiek oraz normę którą spełnia. 

Nie zmienia to nic w mojej sytuacji czy za 1 rok czy za 5 czy nawet 10 i  15lat dalej będzie oznaczać koniec wykonywania uslug i  możliwości zarobku w tym obszarze co stanowi 80% moich zleceń i  doprowadzi do niewypłacalności i  bezrobocia Jest to jawne wyłudzenie pieniędzy i nałożenie kolejnej daniny na obywatela tyle że tym razem perfidnie dyskryminujący ludzi nie będącymi mieszkańcami 
Krakowa.
Jest to dzielenie społeczeńswa na lepszych i  gorszych oraz sprawiania ze strefą dalej nie będzie czysta tylko płatna.
Powinno się to nazywać "opłata dla pozamiastowych za wjazd do miasta"

O co z autami które będą zabytkami za rok lub dwa po wprowadzeniu ograniczenia wjazdu? Mają stać bezczynnie przez ten okres i  generować koszty?
Załóżmy że moje auto będzie za dwa lata od wprowadzenia ograniczenia whazdu spełniać wymogi żeby przerejestrować na zabytek, to co? Mam kupić 
inne auto na dwa lata na które mnie na tą chwilę nie stać plus jeszcze utrzymywać dwa lata auto z którego nie mogę korzystać żeby móc ponownie po 
dwuch latach korzystać z tego samego auta które wcześniej zostało wykluczone przez utopijną i chora wizję paru urzędników i bandę eko-aktywistów żeby 
nie nazwać ich eko-terrorystami...?

############# Tylko stare miasto ograniczyć zasięg strefy nie powinno być ograniczeń dla wszystkich równy czas tak 
############# Teren plant wokół rynku głównego. Żadnych ograniczeń w tej kwestii. Zakaz wjazdu dla aut Euro 1. Pozostałe mogą wjechać. Zwiększyć kontrole prehistorycznych busów, kopciuchów. Brak ograniczeń dla mieszkańców Krakowa

Większość i  tak dojeżdża MPK, a poza granicę miasta dojeżdża garstka.
Draństwo i  cynizm. Po opłacie są ekologiczne i  fajne?! Tylko EURO 1 nie powinno mieć wjazdu do miasta.

############# Powinna obejmować tzn "obwarzanek", czyli Kraków plus gminy sąsiadujące z miastem. Powinna być możliwość dojazdu do każdego szpitala, szkoły, sklepu wielkopowiezniowego. Sa w porządku Zakaz powinien obowiązywać jedynie osób spoza strefy Opłata jest zbyt wysoka. Nieadekwatna do zarobków oraz np. Emerytur Osoby pracujące w Krakowie
############# "Pierwsza obwodnica  Krakowa" Strefa powinna obejmować Pierwsza Strefę Krakowa. Absolutnie nie można dopuścić aby człowiek w sytuacji  zagrożenia życia jadąc do szpitala musiał się 

zastanawiać czy jego auto spełnia jakiś wymóg czy nie!
Powinny być dopuszczone auta - benzyna od Euro 2 (posiadające katalizator)  i  Diesle od Euro 5 (posiadające DPF) Zapis moim zdaniem powinien być zmieniony na : 5 lat dla osób odprowadzających podatki w Krakowie - mogłoby to zmobil izować mieszkańców ościennych miejscowości do wynajęcia mieszkania i  tym samym opłacania podatków Zakładając że strefa obejmuje wewnętrzna część pierwszej obwodnicy opłaty są zasadne Samochody specjalne i  samochody zabytkowe/historyczne powinny być zwolnione zdecydowanie z zakazu wjazdu do SCT. 

############# Uważam, że STC nie powinno być wcale. 
Jeżeli  musi być ustanowiona niech obejmuje wyłącznie Rynek Główny

Każdy zarejestrowany w Polsce samochód powinien mieć prawo wjazdu do Krakowa. Z czasem stare samochody będą wymieniane na nowe. Zatem w 
wyniku naturalnego procesu coraz mniej emisyjne samochody będą wjeżdżać do Krakowa. Nie ma potrzeby ani sensu przyspieszać tego procesu przez 
ograniczenia administracyjne.

Strefa nie powinna zostać ustanowiona.
Jeżeli  musi zostać ustanowiona to samochody mieszkańców Krakowa powinny być wyłączone spod wymogów STC na 50 lat.

Rozwiązanie to oceniam negatywnie. Każdy zarejestrowany w Polsce samochód ma mieć prawo wjazdu do Krakowa bez opłat. STC nie powinna zostać ustanowiona.
Każdy zarejestrowany w Polsce samochód ma mieć prawo wjazdu do Krakowa. 

############# Z każdej strony wjazdu do Krakowa powinien być taki Park and Ride Mieszkańcy okolicznych miejscowości powinni wjeżdżać do Krakowa na takich samych zasadach co mieszkańcy Krakowa. Czasem zamieszkanie poza 
Krakowem to tylko granicą administracyjna a w praktyce to już Kraków. 

Mieszkańcy okolicznych miejscowości powinni  wjeżdżać do Krakowa na takich samych zasadach co mieszkańcy Krakowa. Czasem zamieszkanie poza Krakowem to tylko granicą administracyjna a w praktyce to już Kraków. Opłaty są zdecydowanie za wysokie. Szczególnie dla tych którzy odwiedzają starsze osoby, bądź pracują w Krakowie 

############# ściśle centrum. Dojeżdżam do pracy samochodem. Nie stać mnie na to, żeby płacić 500 złotych miesięcznie. Wydłużyć okres przejściowy, aby samochody z rocznika 2011 mogły wjeżdżać do Krakowa przez najbl iższe 10 lat. Z tego powinni być też wyłączeni mieszkańcy ościennych gmin. Na okres dłuższy niż 5 lat. Uważam, że opłata jest po pierwsze zbyt wysoka, gdyż jeżdżąc codziennie do Krakowa musiałabym płacić krocie. Po drugie, gdy wniosę opłatę to mogę auto już 
nie będzie szkodliwe? A po trzecie jest to zwykła segregacja. Jeśli  ktoś jest bogaty to może sobie kupić nowy samochód. A biedni niech chodzą na nogach. Tak 
wygląda to w moich oczach.

Uważam, że 5 lat to za mało. Sądzę, że pojazdy z normą euro 6 powinny mieć możliwość wjazdu przez najbliższe 10 lat. Mało kogo stać na zakup nowego 
samochodu.

############# Tak Nie Euro 5 Nie Nie Nie
############# Niech sie ogranicza tylko do pierwszej obwodnicy Nie jest dobra pripozycja Mala i losc parkingow na obrzezach krakowa, jesl i  sa to bardzo male Powinno zostac zmienione, niech miasto doplaci dla rych ktorzy nie maja aut ktore spelniaja wymogi Kazdy powinien wjechac do krakowa.
############# Strefa czystego transportu powinna ograniczać się do ścisłego centrum miasta, ograniczonego II obwodnicą, ul. Grzegorzecka i  Dietla Do każdego szpitala powinien być swobodny dojazd, do każdego park and ride na terenie Krakowa IRA, di ościennych galerii  typu galeria bronowice, Ikea. Jeśli  auto jest dopuszczone do jazdy przez okręgowa stacje kontroli  pojazdów to znaczy że powinno mieć możliwość jeździć wszędzie po drogach, bo 

spełnia wymagania.
Mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość jeździć cały czas swoimi samochodami, mieszkańcy gmin ościennych powinni mieć karencję 5lat Jak wniosą opłatę to już nie powodują smogu?

############# Stefa powinna obejmować obszar pokrywający się ze strefą parkowania. Nie ma sensu jej wprowadzania w całym mieście, szczególnie na obszarach niskiej zabudowy, np. Skotniki, Swoszowice albo wschód Krakowa, gdzie są w większości otwarte przestrzenie. Dojazd do wszystkich parkingów P+R powinien być zapewniony. Dlaczego wyłączone są np. Czerwone Maki? Euro III dla benzyny i Euro 5 dla diesli . Różnice w emisjach są minimalne w stosunku do propozycji , a wyklucza ona sporo aut Jest ok. Podważa całkowicie sens strefy, bo po raz kolejny promuje bogatszych Nie powinno być żadnych wyjątków. Strefa musi być prosta.
############# Centrum Krakowa A urzędy wszelkiego rodzaju przychodnie itp to też powinny byc Za krótkie terminy
############# Strefą powinna obejmować tylko ścisłe centrum czyli obszar wokół rynku głównego Podtrzymuje zdanie z odpowiedzi w pierwszym pytaniu Proponuję zacząć od początku czyli  od euro 1 , 

Uważam również że jest to bez sensu przyporządkowanie tak samochodów przykładowo samochód benzynowy z 2000 tyś roku ma normę euro 3 a w 
rzeczywistości spełnia normę np euro 4 ale wtedy takiej nie było więc został przyporządkowany do tej niższej , należało by zbadać każdy pojazd i  
przyporządkować mu odpowiednią normę 

Mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni całkowicie z tych wymogów Fatalnie , przy takim rozwiązaniu wychodzi że to strefie czystego transportu nie chodzi w cale o ekologię tylko o pieniądze , kolejny powód aby obciążyć 
zmotoryzowanych finansowo 

Pojazdy mieszkańców Krakowa powinny być całkowicie wyłączone z tego projektu , wszystkie pojazdy zabytkowe powinny być wykluczone dożywotnio ze 
wszystkich stref w całej Polsce 

############# Tylko wewnątrz pierwszej obwodnicy - czyli  ścisłe centrum ( Stare Miasto ) Mieszkańcy Krakowa wogóle powinni  zostać wyłączeni z sct. Niech płacą przyjezdni i  Ukraińcy Proponuję opłaty dla osób przyjezdnych 5 zł za dzień a ukraińców 500 zł za dzień 
############# Uważam że wszyscy mieszkańcy Krakowa zasługują na oddychanie czystym powietrzem, jedyne co ewentualnie należy uwzględnić do dojazd do parkingów Park and ride. Zgadzam sie z opinią Polskiego Alarmu Smogowego - Od 1 l ipca 2028 roku wszystkie samochody benzynowe wjeżdżające do Strefy powinny spełniać 

normę Euro 4 (pojazdy 23-letnie), samochody z silnikiem Diesla normę Euro 6 (pojazdy 14-letnie). Analogiczne rozwiązanie funkcjonuje w Strefie 
Czystego Transportu wprowadzonej w l ipcu 2024 roku w Warszawie

Zdecydowanie za długo najlepiej 2 lata, max 3 może być Uważam że krakowianie nie powinni być traktowani preferencyjnie, zwłaszcza ze w obrębie miasta działa komunikacja miejska. Trzeba wzmacniać 
transport publiczny. 

############# I obwodnica Szkoły i  miejsca pracy 
Komunikacja miejska nie działa prawidłowo i  często opóźnienie zaczyna się daleko przed granicami Krakowa co uniemożliwia dotarcie na czas a przez to 
kary dla uczniów i pracowników 
Własny samochód zwiększa szanse na dotarcie do celu na ustaloną godzinę 

Jeśli  już faktycznie strefa zostanie wprowadzona, to 5 lat powinno być dla sposób spoza Krakowa 

Mają o wiele gorszy dojazd niż osoby mieszkające już w mieście 

To zwykła firma łapówki dla urzędników Studenci 
Pojazdy osób niepełnosprawnych
Seniorzy 
Pracownicy ważnych placówek jak szpitale 

############# Rynek główny z najbliższą okolicą oraz Kazimierz Do wszystkich państwowych instytucji  Samochody z LPG powinny wjeżdżać bez żadnego problemu od euro2 10 lat dla mieszkańców Jest to podział społeczeństwa, w mojej opini i niezgodny z konstytucją RP. Jak wniesie opłatę to już nie szkodzi środowisku ? To jest skok na kasę podatnika i  nic 
więcej 

############# Jeśli  już musi być wprowadzona, to najwyżej w ścisłym centrum, tj. Rynek Główny i/lub w granicach Plant, z wyłączeniem zakazu dla mieszkańców, osób pracujących/prowadzących działalność,  dostawców. Nie jest dobra propozycją - zawsze znajdzie się miejsce, o którym w projekcie zapomniano. 
Jak w pkt 1 - jeśl i już musi być strefa, to wyłącznie w ścisłym centrum, tj. Rynek Główny.

Nie powinno być żadnych ograniczeń i  dyskryminacji  właścicieli  samochodów oraz wymuszania ponoszenia kosztów wymiany samochodu/ograniczania 
mobilności.
Lepiej byłoby gdyby władze miasta wypracowały większą płynność ruchu samochodowego, przestały wyłączać pasy ruchu itp. , zadbały o większą i lość 
drzew, terenów zielonych i  obszary przewietrzania, niż betonowanie i  zabudowywanie każdego skrawka ziemi.

Nie zgadzam się. Dużo osób dojeżdża do pracy z miejscowości graniczących z Krakowem. Bardzo źle!!! Wystarczającą "karą" byłoby wykupienie biletu na komunikację miejską. 
Patrz pkt 1 - jeśl i strefa już koniecznie musi być, to wyłącznie w rejonie Rynku Głównego!
Niech miasto zadba o powstanie większej i lości terenów zielonych (naturalnych płuc dla Krakowa), skończy z betonowaniem i  ograniczaniem płynności ruchu 
samochodowego! 

Pogubicie się w tych wyjątkach i  zawsze znajdzie się jakiś obszar, o którym zapomnicie. Ograniczenie strefy do Rynku Głównego i/lub w granicach Plant, z 
wyłączeniem mieszkańców, dostawców, mieszkańców i osób pracujacych/prowadzących dzielność. 

############# Strefa czystego transportu, jest to tak na prawdę strefa wolna od ludzi których nie stać na dobry samochód. Jest to kompletnie przeciwne temu, by dbać o ekologię, ponieważ nie używa się tych samochodów, które są i  działają, ale wyrzuca się je, niszczy i  kupuje nowe. Prowadzi 
to również do zubożenia społeczeństwa. Strefa tak zwanego czystego transportu nie zmieni praktycznie nic w zanieczyszczeniu powietrza w Krakowie, bo jako główna przyczyna zostało wskazane wprost zanieczyszczenie pochodzące ze spalania w piecach, co zostało 
wyeliminowane. Widać to wyraźnie gdy mamy porę letnią kiedy to zanieczyszczenie jest wybitnie niższe. Powód waszego wprowadzania tej strefy nie dla biednych ludzi jest prosty. Chcecie dostać kasę z unii. Nie ma w sumie innego powodu. No może mniej samochodów 
będziecie mieli  w mieście, więc łatwiej się wam będzie jeździło. Dlatego też konkludując uważam, że waszą strefę należy zmodyfikować i  ustawić na zamek Wawel i  nic poza tym. 

Tak, proponuję koniecznie całą resztę Krakowa. Nie wiem jakim cudem można twierdzić, że dobre będzie gdy nie będzie dostępny Kraków dla każdego. 
Weźcie się w garść. 

Nie ma to żadnego znaczenia. Jeśli  żyjemy w wolnym kraju, to nawet Fordem model T powinno się móc jeździć po Krakowie. Wszelakie strefy należy 
wrzucić do kosza. Zakończcie te marketingi póki jeszcze nie wtopiono w to większych i lości środków z podatków, które mogły pójść na na prawdę 
pożyteczne cele jak łatanie dziur w drogach, czy upewnienie się, że na południu Krakowa nie roznosi się fetor z oczyszczalni. 

Uważam, że okres wyłączenia spod wymogów SCT należy przedłużyć do 5000 lat. Tak, wszyscy i  na zawsze.

############# Tych miejsc jest zdecydowanie za mało. Brakuje na przykład Park and Ride na Czerwonych Makach oraz takiego miejsca w okolicy Bronowic. Zdecydowane zbyt rygorystyczne wymagania dla samochodów z si lnikiem Diesla. W pierwotnej wersji  była mowa o normie Euro 5 od l ipca 2026 roku. 
Teraz nagle się okazuje, że wymagana będzie norma Euro 6 już od l ipca 2025. Są to zdecydowanie zbyt drastyczne zmiany. Wielu ludzi nie może sobie 
pozwolić na wymianę samochodów na nowsze w tak krótkim czasie.

Czyli  już nie chodzi o ekologię tylko o pieniądze. Rozumiem, że jak ktoś zapłaci określoną kwotę to jego samochód nagle stanie się "ekologiczny"?

############# Obszar dawnej strefy B Najlepszym rozwiązaniem dla strefy czystego transportu będzie wewnętrzna strefa B Limit od euro 5 w zupełności wystarczy. Ludzi nie stać na tak szybką zmianę i  zakup nowych samochodów, które stają się co raz droższe Minimum 10 lat a nie 5 Wprowadzanie strefy pod pretekstem zarabiania dodatkowych pieniędzy przez miasto Pomysł strefy na cały Kraków to bzdura. Najlepiej się to sprawdzi na Starym Mieście.
############# Sct trzeba zl ikwidować Uważam że strefa nie powinna wychodzić dalej jak rynek główny Nie dla strefy, wprowadzenie strefy zabije moją firmę gdyż nie będę mógł dojeżdżać do klientów, a co z materiałem i narzędziami ? A co z ludźmi z poza Krakowa którzy płacą tu podatki ale są zameldowani poza miastem ? Jest to chyba najgłupsze rozwiązanie, dzwoni do mnie klient że ma usterkę instalacji, nie ma prądu. Lodówka nie działa, gazu już nie ma tylko płytę indukcyjną 

więc nawet jeść nie jak ugotować i  ja będę jechał naprawić usterkę za 50 zl ale by naprawić będę trzeba jakiś narzędzia mieć lub materiał. I będę mu doliczał 
koszt wjazdu do miasta ? Przecież takie coś spowoduje jedynie zwiększenie ceny usług nie tylko elektrycznych. Odczujemy to wszyscy gdzie oczywiście 
najbardziej musi ucierpieć szary człowieczek. 

Samochody firmowe oraz zabytkowe/historyczne powinny mieć swobodny przejazd przez miasto

############# Strefa czystego transportu jest zbyt obszerna. Granica strefy czystego transportu powinna być na trzeciej obwodnicy.
############# Wogole nie powinno być strefy to segregacja mieszkanców i ograniczenie wolności komunikacyjnej Kolejna maszynka do zarabiania trzeba będzie wówczas zapłacić za emisję + parkowanie w spp Osoby niepełnosprawne z tzw karta parkingowa 
############# Strefa ograniczona pierwszą obwodnicą Benzyna 2000r, diesel euro4 Znieść l imity wjazdów pojazdów zabytkowych 
############# Wokół plant i  starego miasta Parkingi dużych sklepów i  galeri i , parkingi uczelni  oraz szkół, parkingi budynków administracji publ icznej, parkingi miejsc pracy Pojazdy dieslowe z normą euro 5 lub nie starsze niż 12 lat od momentu podpisania i  wprowadzenia w życie SCT Mieszkańcy Krakowa i  ościennych gmin powinni mieć wjazd bez względu na posiadany samochód Takie opłaty powinni ponosić turyści, przyjezdni spoza Krakowa i  osciennych gmin oraz firmy posiadające pojazdy które nie spełniają norm emisji  Wszyscy mieszkańcy miasta i ościennych gmin powinni być zwolnieni (pojazdy z rejestracjami KR, KRA, KK itd.)
############# Co najwyżej rynek główny i  najbl iższe okolice Uważam, że jest dużo takich miejsc. Niektórzy ludzie mają starsze osoby z rodziny w różnych miejscach Krakowa i  jeśli  kogoś nie stać na nowsze 

samochody spełniające SCT to jak mają się do nich dostać? Przewieźć ciężkie rzeczy?
Jak dla mnie ważne aby samochód rzetelnie przechodził przeglądy, a nie patrzeć na normy euro. Wyprodukowanie samochodów elektrycznych też nie jest 
do końca eko. 

A co z ludźmi spoza Krakowa? Ludzie pracują w Krakowie i  nie będą w stanie dojechać do Krakowa. Jak dla mnie pomysł nie ma przyszłości. Uważam, że jest to bardzo nieodpowiednie. Szukanie pieniędzy wśród ludzi biedniejszych. Warto odpowiedzieć sobie na pytanie czy samochód zabytkowy bądź specjalny jest bardziej eko niż samochód bezmyślnie z 2003r?

############# Strefa powinna dotyczyć gynku głównego oraz obszarów wokoło i  kończyć się na plantach, nie dalej. Strefa powinna dotyczyć miejsc które są uznawane ogólnie za deptak. Jest niewystarczajacą propozycją i  odnoszę się tu do odpowiedzi z punktu pierwszego Jest to totalna dyskryminacja i  ograniczenie wolności obywatela. Każdy ma prawo posiadać pojazd jaki chce niezależnie od stanu majątkowego. A dany 
pojazd ma spełniać normy jakie były narzucone w tych latach produkcji .
Posiadam od ponad 10 lat moje ukochane auto które kupiłem za ciężko zarobione pieniadze i  przez te wszystkie lata dbałem o nie i  w nie inwestowałem 
żeby było sprawne,  niezawodne, a nawet lepsze niż wyszło z fabryki. Przejechałem nim ponad 600tys km. Obecnie jest "weteranem" bo posiada już ponad 
milion przebiegu. Posiadam takie auto na którego zakup i  utrzymanie mnie stać a do tego zaspokaja moje potrzeby. Nie stać mnie na nowe auto ani jego 
utrzymanie, do tego z nowszych modeli  ani nawet nowych aut nie ma takiego ktore by oferowało takie same albo zbliżone nawet parametry od tego co 
oferuje mi obecnie posiadane auto a jest mi ono też niezbędne do funkcjonowania w branży. Dodam też że wykazy stanie komunikacji  miejskiej w tym 
zakresie nie wchodzi w grę ze względu na wielkość, l iczebność oraz wagę bagażu(sprzęt i  materiały)
Ograniczenie wjazdu ogrania też moją możliwość przemieszczania się, wymusza dotarcie do celu nie będącego w Krakowie inną dużo dłuższą(na około) 
drogą co zwiększa czas i  koszty podróży, wykonywania usług, pozyskiwania towarów oraz pracy co przełoży się na warunki finansowe i  już i  tak ciężką 
sytuację finansową.
Dlatego SCT w Krakowie dyskryminuje maje auto oraz mnie. Ogranicza moje prawa jako wolnego i  ruwnego innym obywatelom tego kraju. Jeśli  
ograniczenie wjazdu do miasta czy jakiegoś jego obszaru ma być sprawiedl iwe i  zasadne powinno dotyczyć wszystkich pojazdów posiadających si lnik 
spalinowy łącznie z hybrydami i  niezależnie na wiek oraz normę którą spełnia. 

Nie zmienia to nic w mojej sytuacji czy za 1 rok czy za 5 czy nawet 10 i  15lat dalej będzie oznaczać koniec wykonywania uslug i  możliwości zarobku w tym obszarze co stanowi 80% moich zleceń i  doprowadzi do niewypłacalności i  bezrobocia Jest to jawne wyłudzenie pieniędzy i nałożenie kolejnej daniny na obywatela tyle że tym razem perfidnie dyskryminujący ludzi nie będącymi mieszkańcami 
Krakowa.
Jest to dzielenie społeczeńswa na lepszych i  gorszych oraz sprawiania ze strefą dalej nie będzie czysta tylko płatna.
Powinno się to nazywać "opłata dla pozamiastowych za wjazd do miasta"

O co z autami które będą zabytkami za rok lub dwa po wprowadzeniu ograniczenia wjazdu? Mają stać bezczynnie przez ten okres i  generować koszty?
Załóżmy że moje auto będzie za dwa lata od wprowadzenia ograniczenia whazdu spełniać wymogi żeby przerejestrować na zabytek, to co? Mam kupić 
inne auto na dwa lata na które mnie na tą chwilę nie stać plus jeszcze utrzymywać dwa lata auto z którego nie mogę korzystać żeby móc ponownie po 
dwuch latach korzystać z tego samego auta które wcześniej zostało wykluczone przez utopijną i chora wizję paru urzędników i bandę eko-aktywistów żeby 
nie nazwać ich eko-terrorystami...?

############# koło o promieniu 1 km od Ratusza wyłączone ze strefy powinno być miasto Kraków zużycie co2 podawane przez producenta - max 110 co2 wg. normy spalania nie
############# obszar pierwszej obwodnicy EURO2 dla benzyny i  EURO4 dla diesla bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych w Krakowie przed 1 l ipca 2025 Negatywnie
############# Tylko pierwsza obwodnica wprowadzenie strefy na cały Kraków doprowadzi do katastrofy i  ograniczenia wolności poruszania się człowieka,miasto Kraków zdecydowanie stawia na wyciąganiu pieniędzy od mieszkańców i nie tylko bo po opłaceniu abonamentu nagle auto które 

nie spełnia wymyślonych norm nagle będzie mogło wjechać kpina !!!!!!
A co z osobami które pracują np w komunikacji miejskiej i  muszą dojechać na hutę na 3 rano zostawiając samochód na górce narodowej czym mają się 
dostać do pracy ?

Argument auto z 2022r produkcja pyłu wynosi 426mg/l a citroen z 2009r który nie spełnia norm produkuje 89mg/l gdzie tu logika ? Wyłudzenie pieniędzy !!!!! Złodziejstwo !!!!!

############# Strefa powinna obowiązywać max w obecnej strefie płatnego parkowania W centrum również znajdują się szpitale Mieszkańcy powinni  być zupełnie wyłączeni z przepisów strefy W sumie jestem za Pojazdy zabytkowe i  historyczne powinny być wyłączone ze strefy a nie ograniczone do 50 razowego wjazdu 
############# Tylko samo centrum miasta Tylko centrum Euro 4 Dlaczego tylko mieszkańcy krakowa, to jest dyskryminacja Ok
############# Wszystkie Park and Rode na terenie Krakowa tj np Bieżanów lub Kurdwanów i Czerwone Maki Benzyna + LPG EURO 1, Diesel EURO 4
############# SCT do likwidacji! Jestem zdecydowanie przeciw! Dajcie zarobić na nowe auta, a potem możemy bawić się w ekologię! Osoby zameldowane w Krakowie nie powinny być objęte SCT!
############# Najrozsądniejsza moim zdaniem granica strefy to obręb wewnętrzny wokół II obwodnicy miasta Krakowa. Z większą strefą mieszkańcy i  turyści sobie  nie poradzą. Wyłączenie tych obszarów ze strefy to jak najbardziej dobry pomysł, ale takich obszarów jest zdecydowanie za mało. Ponownie, moją propozycją jest 

ustanowienie maksymalnej wielkości strefy, która by się mieściła w granicach II obwodnicy miasta Krakowa.
Moja propozycja jest następująca:
od 2025:
Benzyna - Euro 3 lub wyprodukowanie po 1995r włącznie (pojazdy wyprodukowanie wcześniej by były kierowane na okresowe badania emisji np co 6 
miesięcy)
Diesel - wyprodukowanie po 2000r włącznie (pojazdy wyprodukowanie wcześniej by były kierowane na okresowe badania emisji  np co 6 miesięcy)

od 2030:
Benzyna - Euro 4 lub wyprodukowanie po 2000r włącznie (pojazdy wyprodukowanie wcześniej by były kierowane na okresowe badania emisji np co 6 
miesięcy)
Diesel - wyprodukowanie po 2008r włącznie (pojazdy wyprodukowanie wcześniej by były kierowane na okresowe badania emisji  np co 6 miesięcy)

Ponownie, okres wyłączenia jest jak najbardziej dobry, ale powinien on również dotyczyć mieszkańców powiatu Krakowskiego. (Żerowanie na uboższych jest zupełnie bez sensu, ale pomijając ten fakt) Opłaty są moim zdaniem zdecydowanie za wysokie, ja bym proponował następujące 
rozwiązanie. Cena za wjazd do strefy (granice I obwodnicy + ew. niektóre z przyległych ulic) byłaby wliczona w cenę postoju, czyli  tak powiedzmy cena 8zł/1h i  
żeby osoby, które są raczej uboższe niż osoba jeżdżąca nowym samochodem, mogły wjeżdżać i  korzystać ze strefy tak jak jest to do teraz, ale za to wtedy można 
by obniżyć cenę postoju dla samochodów spełniających normy (w tym elektrycznych) czyli  pozostawić kwotę za postój taką jaka jest dotychczas czyli  6zł/1h 
postoju,
oto moja propozycja cennika:
- Pojazdy niespełniające norm spalin 8zł/1h postoju
- Pojazdy spełniające normy spalin 6zł/1h postoju

Myślę, że takie rozwiązanie by nie było tak bardzo obciążające dla przeciętnego obywatela jak osobna płatność za samo znajdowanie się w strefie, i  wyszłoby 
to na dobre każdemu. Ludzie parkujący w SCT (można l iczyć jako mniejsza podstrefa w strefie parkowania A), których pojazdy spełniają normy spalin będą 
płacili  tyle co w strefie A, a właściciele pojazdów niespełniających norm zapłacą dwa złote więcej za godzinę. Moim zdaniem jest to lepsze rozwiązanie i  
prostsze do wprowadzenia niż pobieranie osobnych opłat.

Drugie rozwiązanie jakie widzę to również nie jest pobieranie astronomicznych i  absurdalnych opłat za wjazd do miasta Krakowa. Jest to pomysł zupełnie 
oderwany od rzeczywistości, zamiast tego proponuję ew. pobieranie dodatkowych opłat jedynie za parkowanie w strefach. Nie wiem co prezydent miasta 
Krakowa chce osiągnąć tymi płatnościami za sam wjazd do miasta. Na pewno nie to żeby do Krakowa przyjeżdżało więcej turystów, albo żeby ktoś młody chciał 
tu zamieszkać skoro nie będzie miał funduszy aby się po mieście poruszać samemu własnym pojazdem, a wiadomo, że jeśl i  jest się młodym i się przeprowadza 
do dużego miasta to czasem samochód się przyda, np do przyjazdu do rodziny, która mieszka często sporą odległość od tego dużego miasta. Wracając, jeżeli 
strefa ma dotyczyć całego miasta to absurdalnym jest zakładanie, że ktokolwiek spoza miasta, który zarabia niewiele więcej niż najniższą krajową zgodzi się na 
płacenie horrendalnej wręcz kwoty tj. 500zł/1mies. Łącząc to z doniesieniami o chęci wstrzymania dotacji miasta do lini i  autobusowych podmiejskich od II 
kwartału; wychodzi nam istny horror dla mieszkańców powiatu Krakowskiego, którzy ani nie dojadą do Krakowa komunikacją, ani samochodem, ponieważ nie 
będzie ich na to po prostu stać; warto dodać, iż większość mieszkańców tegoż powiatu dojeżdża do miasta Krakowa w celach edukacji  jak i  w celach 
zarobkowych. Nie jest możliwym, aby te osoby nagle, albo kupiły nowy samochód lub znalazły pracę w regionie.

Oczekiwanie dotyczące wymogów emisji  spalin są wręcz nierealne do spełnienia dla szarego obywatela i  nie sposób będzie je wdrożyć w życie na terenie 
całego miasta. Moim zdaniem teren strefy powinien dotyczyć maksymalnie terenu do II obwodnicy miasta Krakowa. Głównie jest to z uwagi na dobry transport 

Moim zdaniem, do tych zwolnień powinni  być włączeni również mieszkańcy całego powiatu Krakowskiego. Co do pojazdów zabytkowych to one 
oczywiście, że powinny mieć prawo wjazdu do strefy niezależnie od obostrzeń. Przy pojeździe zabytkowym nie ma to znaczenia ile ma lat ani jakie normy 
emisji  spalin spełnia, takich pojazdów jest mało i  mają one robić za swego rodzaju atrakcję oraz cieszyć oko.

############# W trosce o czyste powietrze wszystkie służbowe samochody osobowe należące do urzędu Miasta i  jego wydziałów oraz spółek należących do Miasta muszą być sprzedane. W zamian za to ich pracownicy mają się poruszać komunikacją miejską - podobno jest bardzo dobra i  
można nią łatwo dojechać w każde miejsce w mieście. Mogą zostać tylko samochody ciężarowe/serwisowe służące do obsługi technicznej miasta: śmieciarki, zamiatarki, auta serwisowe w wodociągach, gazowni, autobusy. Do przewożenia dokumentów między wydziałami należy 
używać rowerów cargo. Pracownicy urzędów oraz radni i prezydent mają mieć zakaz dojazdu do pracy samochodami prywatnymi - tylko komunikacja publ iczna ewentualnie rower lub hulajnoga.

Ssamochody zarejestrowane przed wejściem w życie uchwały o strefie mają być zwolnione bezterminowo z obostrzeń. Strefa tylko dla samochodów zarejestrowanych po wejściu uchwały. 

############# Nie powinno się wymagać opłaty dla mieszkańców Krakowa i  okolic. Kraków jest naszym wspólnym dobrem i powinniśmy mieć możliwość wjazdu za darmo. 5 lat minie bardzo szybko i  nagle okaże się, że będziemy ponosić dodatkowe koszty. W jaki sposób zostaną przeznaczone pieniądze na poprawę jakości 
powietrza? Czy każda złotówka będzie udokumentowana, że została wydana na ten cel mądrze? Czy cały program jest transparenty?

############# Jest ok Ok Ok Powinny być max 3 lata Nie powinno być opłaty tylko definitywny zakaz.
############# Tej strefy nie powinno być. Tej strefy nie powinno być. Tej strefy nie powinno być. Tej strefy nie powinno być. Tej strefy nie powinno być. Tej strefy nie powinno być.
############# Powinno obejmować tylko ścisłe centrum Nieograniczony dostęp do wszystkich miejsc użyteczności publicznej Silniki benzynowe powyżej euro 3 nie powinny mieć żadnych ograniczeń - odpowiadają normie euro6 si lników diesla Jeśli  turystyka miasta ma wymrzeć to tak Źle
############# Strefa powinna znajdować się w obszarach, które były brane pod uwagę w raportach GIOŚ(, aby móc dokładnie ocenić poziom zmian zanieczyszczeń, oraz jeśl i owa strefa nie spowoduje popraw w jakości powietrza, strefa powinna zostać odwołana, ponieważ dowodziło by to, iż 

nie pojazdy z silnikami spalinowymi są głównym ich źródłem. 
Tak jak w odpowiedzi ww. moim zdaniem nie należy ograniczać się do wyłączenia ki lku ulic/dzielnic/małych obszarów, a do całkowitego wyeliminowania 
ich w celu braku możliwości ewentualnego zdezorientowania kierujących pojazdami gdzie mogą wjeżdżać. Inaczej może skutkować to nieporządanymi 
sytuacjami na drodze (m.in. wypadkami, mandatami, łamaniu prawa poprzez chęć opuszczenia obszaru SCT w czasie najszybszym jak to możliwe, by 
uniknąć kar.) Pragnę wspomnieć, iż sytuacja powyżej nigdy nie powinna mieć miejsca, i należy ograniczać możliwości takowych występowania.

standard emisji  Euro dla pojazdów samochodowych z układem zapłonu samoczynnego; maksymalna norma po wprowadzeniu wszelkich późniejszych 
zmian

Uważam, że jest to bardzo dobre rozwiązanie, jeżeli  będzie ono bezterminowe do dnia zamknięcia strefy. Pojazdy zabytkowe oraz historyczne powinny mieć prawo do bezterminowego wjazdu do strefy. Stanowią owe pojazdy wartość o marzeniach naszych i  
poprzednich pokoleń, oraz upamiętniają, w jaki sposób ludzie musieli  żyć w tamtejszych czasach. Historyczne Miasto Kraków nigdy nie powinno 
rezygnować z szeroko pojętej edukacji  w tej właśnie dziedzinie - Historii . Uprzedzając, przez lata samochody zabytkowe i  historyczne bardzo zmieniały się 
technicznie, i  żyjemy teraz w czasach wchodzenia najekologiczniejszych pojazdów do tej kategorii , a wiele z nich posiada już m.in. układ wtryskowy 
zamiast gaźnika, który redukuję emisje szkodliwych substancji  w sposób znaczący, oraz niektóre wyposażone są w podstawowy, ale element układu 
oczyszczania spalin - reaktor katalityczny

############# Nie powinno być wyjątków co do miejsca Max 3 lata Nie Zawsze powinny być zwolnione z zakazu pojazdy zabytkowe
############# zbyt wysokie całkowite wyłączenie dla aut zarejestrowanych przed 01.07.2025 ta propozycja jest potwierdzeniem hipotezy, iż SCT ma służyć oddzieleniu bogatych od biednych i  nadaniu bogatym przywilejów nie l imitować, a ograniczyć do pojazdów zarejestrowanych przed 01.07.2025
############# Strefa powinna obejmować obszar ograniczony maksymalnie II obwodnicą. Dojazd do każdego P&R oraz szpitali  i  przychodni  powinien być dozwolony dla wszystkich. Normy powinny być ustalone na poziomie Euro 2 dla pojazdów benzynowych i  Euro 4 dla diesli . Pomijając ogólne wymogi strefy, jest to dobry zapis i  go popieram. W teorii  będzie to dobre rozwiązanie wspomagające budżet Krakowa. Mija się z założeniem strefy jako tworem ekologicznym, bo za opłatą będzie można truć, 

ale na pewno przyniesie duże dochody.
Pojazdy napędzane LPG/CNG oraz auta seniorów (65+) powinny być również wykluczone.

############# Tylko ścisłe centrum. Osoby spoza miasta powinny mieć możliwość dojazdu i  dojścia do centrum pieszo Zbyt odległe miesca Diesel od 2018r to jakieś nieporozumienie. Kraków ma znaczne przychody z turystyki a tym sposobem one znacznie spadną. Dyskryminacja Tu już chyba nie chodzi o ekologie tylko o nabijanie budżetu miasta Powinny być wyłączenia czasowe uwarunkowane wydarzeniami takimi jak,  koncerty,  zloty,  pokazy,  targi itp
############# Należy jej NIE WPROWADZAC Należy NIE WPROWADZAC SCT. SAMOCHODY NIE SA WG BADAN SRODKEM ISTOTNEGO ZANIECZYSZCZENIA. SCT JEST WBREW ZYWOTNYM INTERESOM 

 ZWYKLYCH LUDZI. 
Sct nie mają sensu. Są kraje jak Niemcy które się z sct wycofuja Tak powinno zostac zmienione. Sct nie można wprowadzać.  STOP sct!!!! Zakazcie w ogóle wjazdu do Krakowa. Wtedy upadńą biznesy i  nie będzie problemu bo nie będzie miał kto i  czym wjezdzac Powinni  byc zwolnieni wszyscy bo każdy musi dojechać do urzędu do kina teatru do rodziny . 

############# Tylko stare miasto. Kraków jest dla ludzi! Powinno się dojechać w każde miejsce. Euro 1 dla benzyny tak jak w Niemczech i  euro 2 dla diesla. Powinno być dla wszystkich tak samo. Opłata sprawia że euro1 jest ok? To głupie rozwiązanie. Nie powinno być żadnej opłaty. Każdy powinien wjechać tam gdzie chce. Pojazdy specjalne/zabytkowe powinny wjeżdżać bez każdorazowo.
############# Nie przekonuje mnie wyłączenie ulic z p.2 pp.2) ul. Trakt Papieski, ul. Śl iwiaka oraz ul. Półłanki od skrzyżowania z ul. Śl iwiaka do ul. Bazarowej, w celu umożliwienia przejazdu między drogą krajową S7, a granicą miasta oraz dojazdu do giełdy handlowej Rybitwy; - SCT powinna 

obejmować również je.
Wszystkie szpitale zwłaszcza w pilnych przypadkach (porody, SOR). Kwalifikacja normy zastępczej dla pojazdu na podstawie odpowiedniego badania dodatkowego na wybranych SKP z odpowiednim sprzętem. Obniżenie 

normy dla diesli  do Euro 4, wydłużenie do 2030 bez opłat dla wszystkich. Obniżenie normy dla benzynowych do Euro 3, wydłużenie do 2030 bez opłat dla 
wszystkich.

Wydłużenie wyłączenia do 2030 roku dla wszystkich (zwłaszcza osoby dojeżdżające do pracy spoza Krakowa). W zamian więcej kontroli  spalin/hałasu dla pojazdów. Bezterminowe umożliwienie mieszkańcom  posiadania/nabywania pojazdu niespełniającego norm (na 
zgłoszenie) z opłatą mnożoną przez przejechane kilometry w mieście - w tym zabytkowe/historyczne/kampery itd.

Tak, ale dopiero od 2030, z możliwością wjazdu przez ki lkanaście dni w roku bez opłat.  Czy przewiduje się również możliwość rozliczania opłaty z i lości 
przejechanych kilometrów jako alternatywę do czasu spędzonego w mieście (np. studenci, turyści)? Przykładowo system domyślnie rozliczałby na podstawie 
czasu wjazdu/wyjazdu (zakładam - dane z kamer ANPR), opcjonalnie kierowca mógłby podawać stan drogomierza przy wjeździe i  wyjeździe z miasta, za pomocą 
udostępnionej aplikacji, która gwarantowałaby czas wykonania zdjęcia drogomierza a wykonanie zdjęcia byłoby możliwe tylko w ustalonych strefach w 
pobliżu granic SCT. Przetwarzanie i  obliczanie różnic wskazań ze zdjęć drogomierzów zautomatyzowane.

Bezterminowe umożliwienie mieszkańcom  posiadania/nabywania pojazdu niespełniającego norm (na zgłoszenie) z opłatą mnożoną przez przejechane 
kilometry w mieście - w tym zabytkowe/historyczne/kampery itd.

############# Żadnych granic , żadnych stref (zostawić strefy parkowania), problem sam się rozwiąże gdyż stare samochody będą systematyczne wymieniane przez właścicieli . Żadnych stref, koszty poniesione przez sprawdzanie samochodów wjeżdżających, czas policji  przeznaczony na prześladowanie uboższych kierowców 
przewyższają benefity (patrz STC Berlin). Emisja EURO to żart (afera Volkgswagen). 

100 lat wyłączenia Bezsensu, skok na kasę kierowców, czy auto po opłacie staje się bardziej ekologiczne? Wszystkie grupy społeczne powinny zostać dopuszczone, dlaczego dyskryminuje się biednych kierowców. Kto za to odpowiada, czyj to pomysł, proszę 
wytłumaczyć się Polakom.  

############# nie wprowadzać żadnej strefy nie wprowadzać ZADNEJ strefy! Co najwyzej EURO3! Ale  jestem przeciwny strefoe. Mieszkancy powinni  byc CALKOWICIE wyjeci spod wymagan! DOZYWOTNIO! Latanie budzetu z kieszeni mieszkancow! Skandal! Wezcie sie za robote wreszcie i  wroccie do biletow strefowych! Nie robic ZADNEJ strefy, jezeli  juz to zniesc ja dla mieszkancow i dac sensowne normy typu euro3 (benzyna) euro 5 (diesel). 
############# Jak mam dojechać do Krakowa? Jeśli  ma zawieź dziecko do szkoły najwcześniej o 7:00 i  odebrać je w najpóźniej do16:30 w gminie ościennej . Pracując jeszcze na pełny etat w Krakowie . Nie stać mnie na nowy samochód a tymbardziej na opłatę bym mogła płacić miesięcznie w 

celu poruszania się samochodem.  Komunikacja nie jest dostosowana by ludzie mogli wszędzie szybko dojechać ja tego potrzebuje bo muszę odebrać dziecko.
Dlaczego ja jako obywatel czuje się w ten sposób zdykrymibowany że nie będę mogła wiechać do krajowa moim samochodem ale mieszkaniec już będzie mógł się poruszać takim samym modelem auta i  do tego beż żadnych ograniczeń. Kogo będzie stać na takie opłaty? Kogoś obchodzi obywatel? Czy tylko że kasa wpłynie do urzędu?

############# Jeśli , jakiegoś powodu nie zostanie zmieniony samochód, to może stanowić działania na rzecz wykluczenia komunikacyjnego. To jest różnicowanie obywateli  że względów ekonomicznych

############# Jestem przeciwnikiem wyprowadzania jakichkolwiek stref częstego transportu. To jawne działanie przeciw równości mieszkańców i dzielenie ich wg zasobności portfela. Jeśli  urzędnicy nie wpiszą jakiegoś szpitala na l iste to ktoś otrzyma jadąc tam samochodem? Skandal. Będzie jak ze strefą pakowania w centrum, gdzie 
będąc mieszkańcem i mając służbowe auto nie można kupic abonamentu miesiąca bo jakiś urzędnik nie przewidział takiej opcji .

Prawo nie działa wstecz. Jeśli  ktoś kupił auto i mógł nim jeździć wszędzie, to na podstawowe czego ma miec zakaz? Brak strefy! To idiotyzm i abstrakcja w najszczystszej formie! Nikt tej strefy nie potrzebuje. Skandal! Czyli jak zapłacę to nagle stare auto jest juz ekologiczne? To pokazuje jaki jest prawdziwy cel wyprowadzania strefy, kolejny podatek od kierowcow i 
to tych najuboższych.

Kazdy Polak ma mieć prawo wjeżdżać każdym samochodem do każdego miasta. 

############# Każdy parking Park & Ride powinien być objęty zezwoleniem na wjazd dla każdego auta, inne rozwiązanie podważa sensowność istnienia tych parkingów i 
ich lokalizacji 

5 lat to w moim odczuciu zbyt krótki okres czasu, wyklucza to osoby mniej majętne z możliwości posiadania samochodu To rozwiązanie miałoby sens, gdyby było zależne od dochodu. W innym wypadku skutek będzie taki sam jak w przypadku mandatów wystawianych przez straż 
miejską, bardziej zamożni kierowcy traktują je jak wyższą opłatę za parkowanie.

############# Zapoznałem, moim zdaniem każda strefa czystego transportu jest bez sensu Każde miejsce powinno być wolne od restrykcji  dotyczących pojazdów Rok produkcji  jest nieważny, ważna jest emisja jak samo założenie mówi. Zmienione dla wszystkich ludzi Za dużo opłat. Mam płacić za jeżdżenie pod drogach które są zbudowane z moich podatków? Już parkuje i  płacę za miejsca parkingowe przy jezdni które też są 
sfinansowane przez podatników 

Moja propozycja- każdy samochód 

############# Brak strefy sct, ewentualnie tylko stare miasto Każdy szpital w strefie Euro 0, dużo jest pojazdów z małą pojemnością si lnika które generują mniej zanieczyszczeń od nowoczesnych si lników Brak strefy To ma być ekologia? Czy kolejny skok na pieniądze społeczeństwa pod przykrywką ekologii? Brak strefy Brak strefy
############# Jedna ul ica, gdzieś w rynku. Im mniejsza strefa tym lepiej Ta jak powyżej. Zredukować granice strefy do jednej ulicy gdzieś w Rynku Głównym Wymagania SCT to absurd Audi A8 może wjechać starszy samochód z małym silnikiem już nie może. WON z SCT
############# Nie powinno być żadnej wykluczającej strefy, gdyż wyklucza to osoby mniej zamożne a tzw. śmietanka z tzw układu wjeżdża nawet do Rynku. Tak jak w punkcie 1 - poprzewracało Wam się w głowach od dobrobytu niezasłużonego ciężką pracą. W Krakowie nie dymi już huta... nie truje Skawina... mieszkańców ze Śródmieścia wyeliminował Fidelus, Majchrowski i  cała mafijna "elyta" i  jeszcze 

Wam mało? Zabudowaliście kanały przewietrzające i  nadal kpicie z mieszkańców Krakowa.
Wielcy łaskawcy - tylko jak uzbierać kasiorę na nowe auto przy rosnących kosztach utrzymania i  minimalnych zarobkach np. doktora UJ? Pewnie - niech Ci co klepią biedę - płacą, by jaśnie państwo mogło mieć premie za wymyślanie nowych przepisów... albo niech biedny motłoch nie jeździ 

samochodami.
Łaskawcy - i  znów przywileje dla bogatych... a co z równouprawnieniem? I tak umrzecie na raka czy zawał a będziecie chorować na astmę i  alergię... jeśl i  
będziecie na szczycie establishmentu - zrobicie zbiórkę na leczenie w USA... Polska służba zdrowia umie leczyć w TV i  pospólstwu ma to wystarczyć... 
Jeszcze zapytajcie o aborcję Joanny z Krakowa...

############# Strefa nie powinna w ogóle powstawać. Dla spełnienia wymogu ustawowego proponuję strefę o absolutnie minimalnym rozmiarze, np. w obrębie Rynku, albo zielonej części Błoń Krakowskich bez przylegających ulic. Strefa nie powinna w ogóle powstawać. Całość Krakowa powinna być dostępna dla wszystkie pojazdów. Strefa nie powinna w ogóle powstawać. Jeśli  powstanie to wszystkie sprawne technicznie pojazdy dopuszczone do ruchu przed wejściem w życie Strefy 
powinny być bezterminowo dopuszczone do ruchu w strefie. Wyłączenie z ruchu części pojazdów spełniających starsze normy EURO spowoduje 
marginalne zmiany zanieczyszczenia powietrza, gdyż głównym żródłem zanieczyszczeń są instalacje ogrzewania budynków opalane złej jakości paliwami 
- także poza Krakowem. Istnieją w tym temacie są badania naukowe z okresu pandemii COVID. Zanieczyszczenie wynikające z transportu drogowego ma 
drugorzędne znaczenie, a poprawę w tym zakresie należy widzieć głównie w skierowaniu ruchu tranzytowego poza Kraków. Nie bez znaczenia jest także 
sposób organizacji  ruchu w Krakowie, sprzyjający staniu w korkach co wydłuża czas emisji  spalin.

Strefa nie powinna w ogóle powstawać. Jeśli  powstanie to wszystkie sprawne technicznie pojazdy dopuszczone do ruchu przed wejściem w życie Strefy powinny być bezterminowo dopuszczone do ruchu w strefie. Tworzenie wszelkich innych rozwiązań powoduje powstanie 
przedziwnych, kuriozalnych sytuacji, których obsługa generuje zupełnie niepotrzebne koszty - przerzucane na użytkowników.

Strefa nie powinna w ogóle powstawać, a jeśli  powstaje na skutek wymogu ustawowego to powinna powstać w rozmiarze nie wymagającym zajmowania się 
tym problemem. Proponowane rozwiązanie powoduje jedynie wzrost szeroko pojętych kosztów - przerzuconych na użytkowników i podatników.

Strefa nie powinna w ogóle powstawać, a jeśli  powstaje na skutek wymogu ustawowego to bezterminowo powinny mieć prawo wjazdu do niej wszystkie 
sprawne technicznie pojazdy dopuszczone do ruchu przed wejściem w życie Strefy a jej mikroskopijny rozmiar powinien skutkować brakiem konieczności 
zajmowania się problemem wyłączeń spod zakazu wjazdu. 

############# Najlepiej w ogóle nie prowadzić tego syfu. Wszystkie firmy na tym ucierpią, w tym moja, jestem z północnej części Krakowa, a dokładnie z Węgrzc i  jak to wszystko ma wyglądać ? Jak miała bym dojeżdżać do klientów żeby wykonać u nich usługi ? 
############# W granicach pierwszej obwodnicy, tj dookoła Plant. Nie jest to dobry pomysł. Strefa nie powinna obejmować tak dużego obszaru jak całe miasto z ki lkoma wyjątkami. Strefa powinna być tylko w ścisłym 

centrum.
Lepsza byłaby blokada rejestracji  starszych  zakupionych samochodów. Tzn jak ktoś już posiada starszy samochód to niech go ma, ale kupić i  
zarejestrować można tylko nowsze, niż wyprodukowane w..... roku. W sposób naturalny stare samochody z czasem by zniknęły, a biedniejsi  kierowcy nie 
byli  by postawieni w sytuacji że muszą wymienić stary samochód na nowszy, na co ich często nie stać. Poza tym łapać i  karać takie które kopcą, 
niezależnie od roku produkcji, bo to są prawdziwi truciciele.

5 lat dla okolicznych gmin, 10 lat dla mieszkańców Krakowa. Żadnej l itości dla kopciuchów niezależnie od roku produkcji . Czyli  promujemy tych, których stać na opłaty? A biedniejszym znowu pod górkę? Nie zgadzam się. A co z przedsiębiorcami różnych branż? Dostawcy, busy, właściciele sklepów itp? Często to małe, jednoosobowe firmy których po prostu nie stać na 
nowszy samochód. Ta ustawa może uniemożliwić im działalność. Kto poniesie tego koszty? 

############# Nie powinno być żadnej wykluczającej strefy, gdyż wyklucza to osoby mniej zamożne a tzw. śmietanka z tzw układu wjeżdża nawet do Rynku. Tak jak w punkcie 1 - poprzewracało Wam się w głowach od dobrobytu niezasłużonego ciężką pracą. W Krakowie nie dymi już huta... nie truje Skawina... mieszkańców ze Śródmieścia wyeliminował Fidelus, Majchrowski i  cała mafijna "elyta" i  jeszcze 
Wam mało? Zabudowaliście kanały przewietrzające i  nadal kpicie z mieszkańców Krakowa.

Wielcy łaskawcy - tylko jak uzbierać kasiorę na nowe auto przy rosnących kosztach utrzymania i  minimalnych zarobkach np. doktora UJ? Pewnie - niech Ci co klepią biedę - płacą, by jaśnie państwo mogło mieć premie za wymyślanie nowych przepisów... albo niech biedny motłoch nie jeździ 
samochodami.

Łaskawcy - i  znów przywileje dla bogatych... a co z równouprawnieniem? I tak umrzecie na raka czy zawał a będziecie chorować na astmę i  alergię... jeśl i  
będziecie na szczycie establishmentu - zrobicie zbiórkę na leczenie w USA... Polska służba zdrowia umie leczyć w TV i  pospólstwu ma to wystarczyć... 
Jeszcze zapytajcie o aborcję Joanny z Krakowa...

#############
############# Jestem przeciwnikiem strefy. Jeżeli  już musi być to powinna ograniczać się do kilkunastu ulic w ścisłym centrum. Moim zdaniem strefa jest bardzo głupim i  nieefektywnym pomysłem dotykającym wyłącznie osób z niskimi dochodami, jest więc jawną dyskryminacją niezgodną z 

konstytucją. Ale kto się będzie przejmował takim drobiazgiem.
Uważam, że strefa nie powinna być wprowadzona. Wymagania jak w Berlinie i  TYLKO w ścisłym centrum. Wprowadzanie strefy musi komuś przynieść korzyści, chyba nie mieszkańcom i przedsiębiorcom. Czy to będą dotacje, czy może granty na badania, które wykażą sukcesy w poprawie jakości powietrza na poziomie błędu pomiarowego? Dla mieszkańców potrzebny jest okres 

wyłączenia, który zakończy się w momencie podjęcia decyzji  o rezygnacji  ze SCT.
Proszę o opublikowanie wyników badań, które potwierdzają, że wprowadzenie strefy przyniesie poprawę jakości powietrza. Oczywiście zakładam, że dokładnie 
policzono wszystkie niespełniające norm samochody, które codziennie poruszają po Krakowie. Jeżeli  tego nie zrobiono, to cała inicjatywa wprowadzenia strefy 
jest zwykłym oszustwem. 
Opłaty to można pobierać za parkingi, które są własnością miasta. Proponuję wprowadzenie  zakazu oddychania częściej niż 3 x na minutę  dla każdego 
poruszającego się po ulicach człowieka. To będzie miało podobny wpływ na jakość powietrza, ale jakie otworzy możliwości dla kontrolujących.

Jestem zdecydowanym przeciwnikiem strefy i wydatkowania pieniędzy na jej działanie. Przecież kosztami  zostaną obciążeni zostaną również ci  
mieszkańcy, którym zakaże się wjazdu do ich miasta. Dobrze by było aby radni wzięli  pod uwagę fakt, że że nie są właścicielami miasta. Przedłużenie 
konsultacji  jasno wskazuje na fakt, że strefa nie cieszy się poparciem i zaklinanie rzeczywistości nic tu nie pomoże. 

############# Nikt z piszących nową uchwałę nie policzył i le samochodów zostanie wykluczonych z ruchu po Krakowie. A będzie to grubo  ponad 300 000 aut.
Nie podane jest też o i le spadnie zanieczyszczenie w przypadku ograniczenia każdej z grupy Euro. 
Auta od normy Euro4 powinny już byc dopuszczone do ruchu

############# tyllo i  wyłącznie teren starego miasta , reszta miasta nieakceptowalna dla strefy nie akceptowalne jeśli  strefa będzie dotyczyć tylko starego miasta , bez znaczenia nie akceptowalne jest objęcie całego miasta strefą jeśli  Państwo dacie nam pieniądze na nowe samochody , to przesiądzeimy się do nich nie chcemy strefy dla całego miasta



#############
Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji  „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia 
dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej 
trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i  strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii  pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i  potencjalne 
narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni  być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i  gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i  korzystać z dostępu do 
usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli  jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Uważam, że przedstawiony kształt granic nie jest dobrą propozycją. Wszystkie szpitale, urzędy, ośrodki dla seniorów, ośrodki zdrowia i parkingi Park and 
Ride powinny być dostępne każdym autem, niezależnie do jego poziomu emisji zanieczyszczeń.

Jeżeli  strefa musiałaby istnieć, to powinna być o wiele mniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw. (co wynika z Oceny 
jakości powietrza GIOŚ za rok 2023). Wtedy nie byłoby konieczności wprowadzania „wcięć” do obszaru strefy obejmujących pojedyncze ulice, aby dostać 
się do kluczowych miejsc dla mieszkańców miasta i  okol ic. Jednocześnie warto zauważyć, że takie „wcięcia” są niefunkcjonalne. Nie przewidziano bowiem, 
że dana ul ica nieobjęta strefą może być remontowana, albo czasowo wyłączona z ruchu wskutek innych zdarzeń. Nie ma w takim wypadku możliwości 
objazdu i  dotarcia do określonego miejsca drogą alternatywną (np. w przypadku al. 29 l istopada – do Park and Ride na Górce Narodowej). W razie 
remontu albo ten dojazd byłby niemożliwy, albo konieczna byłaby zmiana uchwały ws. SCT.

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i  minimalna 
norma emisji  Euro nie są wymogami adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.

W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe 
– norma do 100ppm), który jest powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez si lnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów 
ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli  obniżyć tarcie. Taki efekt uzyskali  poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość 
szybko ulegają zużyciu i  nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna 
blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została pozbawiona parametru HC. 
Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.

Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji  fabrycznej. Jest tak ponieważ w 
latach, gdy zostały wyprodukowane obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT 
obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie 
wjedzie legalnie.

Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską 
normę Euro, ale w Polsce zostanie zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz 
rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami 
sprowadzonymi z USA.

W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i  na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z 
si lnikami diesla posiadające układy recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w 
niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z si lnikami diesla 
spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z 
nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji  spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z silnikami 
diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych 
Niemieckich miastach, gdzie pomimo dużej l iczby użytkowanych samochodów z si lnikami diesla starszej konstrukcji  l imity NO2 nie są przekraczane.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

Właściciel samochodu nigdy nie może być poszkodowany przez zmiany prawa w sytuacji, gdy nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i  nigdy  nie powinny dotyczyć pojazdów nabytych przed 
tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i  dopuszczonego do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej opcją w chwili , gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i  dlaczego zrezygnuje 
ze swego pojazdu i  go sprzeda.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i  spowoduje szkodę u sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i  musi ponieść większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę atrakcyjną dla nabywcy, a 
jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do zakupu).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego 
do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i  
konfliktów społecznych.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także 
przedsiębiorców.

Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących 
opodatkowania czy zameldowania.

Prawo powinno być sprawiedliwe i  równe dla wszystkich. Tak stanowi KONSTYTUCJA . 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę przemieszczania 
się i  korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie szlaków komunikacji. 
Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco ograniczają prawo 
własności, swobodę przemieszczania się i  możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych biznesów).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne.

############# Dojazd powinien dotyczyć wszystkich miejsc Park and Ride i  do wszystkich szpitali Powinno się postawić większy nacisk na kontrole samochodów na drodze. Co da to że samochód spełniał jakieś normy w dniu produkcji  jak potem 
ludzie usuwają katalizatory i  fi ltry cząstek stałych. Poza tym normy powinny tyczyć się tylko danego Wuro a nie rocznika.

te wymogi powinny dotyczyć tez aut użytku lubl icznego

############# Strefa ma objąć 1 obwodnicę Krakowa (ścisłe centrum. Maksymalnie teren 2 obwodnicy, ale bez ulic które tworzą tą obwodnicę. Do czasu wybudowania wszystkich ulic 3 obwodnicy (trasa Pychownicka, trasa Bagrowa) teren strefy nie może być powiększony. Do tego miasto 
musi wybudować dodatkowe parkingi P&R na około 20 000 - 40 000 samochodów. Oczywiście komunikacja miejska musi całodobowo funkcjonować z jednakową częstotliwością, tak aby każdy mógł się swobodnie przemieszczać, wtedy kiedy będzie taka potrzeba, a nie czekać w 
nocy godzinę na autobus. To że koszty takiej komunikacji  będą astronomiczne, to nic nie szkodzi 

Strefa obejmująca peryferyjne części miasta uniemożliwia swobodny przejazd mieszkańcom gmin sąsiednich - np. most na Wiśle w Niepołomicach. Ograniczenie dla aut z si lnikiem diesla do normy Euro6dT jest kuriozalne!! To wykluczy większość samochodów z silnikiem diesla z ruchu po mieście.

Już ograniczenie do normy Euro5 (aktualnie obowiązująca uchwała SCT)  uniemożliwi 

Czy ktoś w piszących tą uchwałę policzył i le samochodów będzie musiało być wymienione i  jaki koszt będą musieli ponieść mieszkańcy Krakowa i  gmin ościennych? Co z osobami które po wprowadzeniu poprzedniej uchwały kupiły auta spełniające jej wymogi, a które to 
samochody nie będą teraz spełniały nowych ostrzejszych norm (np auto z roku 2016 z normą Euro6)? Kto tym ludziom wyrówna straty finansowe? Może autorzy tej bzdurnej uchwały z własnych pieniędzy wypłacą odszkodowania? W skali  miasta i  gmin ościennych to będzie tylko 
kilka  - ki lkanaście milionów złotych.

############# Strefa nie ma racji  bytu Na strefę nie ma miejsca w Krakowie Każde auto z ważnym przeglądem technicznym ma prawo wjazdu gdzie tylko chce Każde auto ma prawo wjazdu , sct do śmieci Źle,  nie ma tu ekologi tylko ściąganie pieniędzy za nic Nie ma miejsca na sct , zajmijcie się ważnymi zagadnieniami a nie *****ołami związanymi z eko narzuconym przez UE, bo jak tak dalej pójdzie to Putin 
będzie u nas szybciej niż myślicie 

############# Zapoznałem się i  uważam, że obszar należy zmodyfikować. Strefa powinna obejmować obszar wewnątrz pierwszej obwodnicy. Uważam, że cały obszar nie znajdujący się wewnątrz pierwszej obwodnicy powinien być wyłączony. Do strefy powinny zostać dopuszczone pojazdy spełniające następujące normy: Benzyna euro 1, Diesel euro 4 Pojazdy należące do mieszkańców powinny być wyłączone bezterminowo Całkowity zakaz wjazdu jest niedopuszczalny Przede wszystkim pojazdy należące do krakowian muszą być wyłączone bezterminowo
############# Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Do projektu nie załączono żadnego uzasadnienia granic strefy, ani wyników badań naukowych, wykazujących, że na tym obszarze znacząco są przekroczone normy jakości powietrza i  przekroczenie jest skutkiem zanieczyszczeń pochodzących z transportu. 

Jeżeli  jednak strefa musiałaby istnieć, to powinna być jak najmniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości rzędu 0,2 km kw. Przekroczenie średniorocznej normy dwutlenku azotu nastąpiło tylko na obszarze o takiej powierzchni, co stwierdzono w ocenie jakości 
powietrza Głównego Inspektora Ochrony Środowiska (za rok 2023). Należy przypomnieć, że to właśnie przekroczenie tej normy ma być ustawową przesłanką wprowadzenia strefy.

Co więcej, ustanowienie SCT nawet na znacznie mniejszym obszarze, jest prawnie możliwe.

Obecny projekt przewiduje strefę o powierzchni ponad 250 km kw.! To ponad 3/4 powierzchni Krakowa! Wielkość i  granice strefy w ogóle nie są powiązane z występowaniem zanieczyszczeń, a w szczególności z przekroczeniem normy NO2. Dla porównania tylko dodam, że w 
Warszawie powierzchnia strefy to ok. 7% powierzchni miasta.

Jednocześnie, uważam, że nawet przy niewielkiej strefie, spod obowiązków ustanowionych na jej obszarze powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i  okolic.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Uważam, że przedstawiony kształt granic nie jest dobrą propozycją. Wszystkie szpitale, urzędy, ośrodki dla seniorów, ośrodki zdrowia i parkingi Park and 
Ride powinny być dostępne każdym autem, niezależnie do jego poziomu emisji zanieczyszczeń.

Jeżeli  strefa musiałaby istnieć, to powinna być o wiele mniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw. (co wynika z Oceny 
jakości powietrza GIOŚ za rok 2023). Wtedy nie byłoby konieczności wprowadzania „wcięć” do obszaru strefy obejmujących pojedyncze ulice, aby dostać 
się do kluczowych miejsc dla mieszkańców miasta i  okol ic. Jednocześnie warto zauważyć, że takie „wcięcia” są niefunkcjonalne. Nie przewidziano bowiem, 
że dana ul ica nieobjęta strefą może być remontowana, albo czasowo wyłączona z ruchu wskutek innych zdarzeń. Nie ma w takim wypadku możliwości 
objazdu i  dotarcia do określonego miejsca drogą alternatywną (np. w przypadku al. 29 l istopada – do Park and Ride na Górce Narodowej). W razie 
remontu albo ten dojazd byłby niemożliwy.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie.
 
Niezależnie od uwarunkowań prawnych (ograniczenie prawa własności i  swobody przemieszczania się) oraz społecznych (wykluczenie komunikacyjne 
osób mniej zamożnych), wymogi dotyczące norm Euro i  roczników przewidziane w uchwale są nieadekwatne w kontekście celu uchwały. 

Minimalny rok produkcji  i  minimalna norma emisji Euro nie są wymogami adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.

W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe 
– norma do 100ppm), który jest powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez si lnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów 
ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli  obniżyć tarcie. Taki efekt uzyskali  poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość 
szybko ulegają zużyciu i  nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna 
blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została pozbawiona parametru HC. 
Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.

Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji  fabrycznej. Jest tak ponieważ w 
latach, gdy zostały wyprodukowane obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT 
obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie 
wjedzie legalnie.

Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską 
normę Euro, ale w Polsce zostanie zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz 
rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami 
sprowadzonymi z USA.

W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i  na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z 
si lnikami diesla posiadające układy recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w 
niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z si lnikami diesla 
spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z 

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam w całości NEGATYWNIE . 

Jeżeli  musiałaby jednak istnieć, to wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także przedsiębiorców (niezależnie od formy prowadzenia działalności), którzy mają siedzibę lub 
prowadzą działalność w Krakowie lub w okolicznych powiatach.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego 
do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i  
konfliktów społecznych.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także 
przedsiębiorców, którzy mają siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie.

Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących 
opodatkowania czy zameldowania.

Prawo powinno być sprawiedliwe i  równe dla wszystkich. Tak stanowi KONSTYTUCJA . 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę przemieszczania 
się i  korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie szlaków komunikacji. 
Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco ograniczają prawo 
własności, swobodę przemieszczania się i  możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych biznesów).

Emisja z transportu to niewielki  ułamek emisji  szkodliwych substancji .

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

############# Rynek Główny Samochody starsze powyżej 25 lat nie powinny wjeżdżać w obrębie pierwszej obwodnicy. Poziom demagogii  
o samochodach do 25 lat które kopcą jest żenujący. Kto wi dział 20 letni samochód sprawny technicznie 
że kopci. Oprócz tego ogromna manipulacja faktami. Według wiarygodnych badań ruch samochodowy 
odpowiada za 10 pocent ogólnego zanieczyszczenia. Reszta to w większości stare piece węglowe itp.
Dlaczego nie są przekroczone normy pyłu w lecie kiedy jeżdzi najwięcej samochodów ?

Bez sensu Propozycja strefy to nic innego jak próba pozbawienia większości mieszkańców samochodów aby tylko
mogli jeżdzić bogaci których stać na elektryki a  reszta obywateli  będzie zmuszona do tego dopłacać  

############# Nawet w Warszawie SCT ograniczono do zatłoczonego, ścisłego centrum. W Krakowie mógłby to być obszar w przybliżeniu w obrębie ulic Krasińskiego, Mickiewicza, Słowackiego, Wita Stwosza, Herlinga - Grudzińskiego, Konopnickiej i  Powstańców Śląskich. Ograniczenia SCT powinny dotyczyć jedynie pojazdów z si lnikami Diesla. Pojazdy benzynowe, nawet starsze pozostają znacznie mniej uciążliwe dla 
środowiska niż produkcja i  późniejsza utylizacja samochodów z napędem elektrycznym.

Wyłączenie spod wymogów SCT pojazdów należących do mieszkańców Krakowa płacących w naszym mieście podatki powinno być TRWAŁE! Miejscy Radni oraz Prezydent Miasta działają chyba w interesie swoich wyborców? Wiadomo powszechnie, że zanieczyszczenia 
komunikacyjne w Krakowie są wynikiem zjawiska Overtourism'u i  codziennych dojazdów do pracy setek tysięcy osób zamieszkałych poza miastem! Spaliny generuje też zbędny ruch tranzytowy. To te grupy powinny dostosowywać się nowych regulacji  - a nie mieszkańcy naszego 
miasta, którzy borykają się na codzień z problemami stworzonymi przez innych - w tym przez ich własnych przedstawicieli  (?) zasiadających w miejskich władzach!

Wjazd do SCT za opłatą powinien być utrzymany na stałe. Możliwość użytkowania starszego - lecz nabytego przed wejściem w życie uchwały o SCT samochodu - 
można uczynić nieopłacalnym - lecz nie powinno się go zabraniać! Żadne prawo - zwłaszcza dość kontrowersyjne "prawo miejskie" - nie powinno dodatkowo 
działać wstecz!

Możliwość wjazdu na teren SCT powinna być bezterminowo utrzymana dla pojazdów należących do mieszkańców Krakowa - nabytych przed wejściem w 
życie uchwały o SCT. Dotyczyć to powinno zwłaszcza samochodów na "czarnych" tablicach rejestracyjnych - należących najczęściej do osób 
niezamożnych, schorowanych, życiowo niezaradnych, młodszych seniorów etc., lub samochodów będących cennymi rodzinnymi pamiątkami, pojazdami 
kolekcjonerskimi, przyszłymi "klasykami" rzadko opuszczającymi miejsca postoju... Za pięć lat l iczba takich pojazdów będzie i  tak absolutnie znikoma!

############# Należy ją pozostawić w niezmienionej formie Powinno nieć zastosowanie również do mieszkańców Krakowa Nie powinny być wpuszczane 
############# strefa w centrum a nie całe miasto negatywnie bo wtedy bogatemu wszystko wolno
############# Strefa powinna obejmować całe miasto Mieszkańcy Krakowa nie powinni  być wyłączeni spod wymogów SCT. Bardzo zły pomysł. Samochody, które nie spełniają wymogów, nie powinny wjeżdżać do SCT. Nie powinny być wyjątkiem pojazdy zarejestrowane na kościelne osoby prawne. 
############# Strefy nie należy ustalać albo jeżeli E wymaga to ograniczyć ją w taki sposób żeby w ogóle nie dotyczyła mieszkańców. Np. do płyty Rynku. Niemal nikt nie ma starego auta bo chce. Cały Kraków powinien być dostępny dla każdego, kto ma samochód z przeglądem. Głupota! Silni  diesla ma niższą emisję CO2 i  powinien być rozwiązaniem promowanym ze względów ekologicznych. Jeżeli coś ograniczać to ruch 

samochodów z uwzględnieniem ich masy - a więc zużycia elementów ściernych i  miejsca jakie zajmują na drodze.
Za mało i  za krótko. Dopóki Kraków nie ma pełnej sieci podziemnego metra nie powinno być mowy o ograniczaniu ruchu samochodowego. Obecny zbiórkom jest znacznie, znacznie wolniejszy poza ścisłym centrum. Opłata jest stanowczo za wysoka! Już w tej chwili  parkingi ograniczają ruch w znacznej części miasta. Opłata za wjazd powinna być symboliczną i  nie 

przekraczać 1zł za dzień.
Pojazdy zabytkowe w ogóle nie powinny mieć żadnych ograniczeń, kto to w ogóle wymyśli ł? Kraków jest miastem zabytkowym, powinniśmy promować 
obecność pojazdów zabytkowych na naszych ulicach!

############# Dlaczego zamykacie cały Kraków ? Wiecie i le ludzi z wiosek dojeżdża samochodami bo nie ma jak inaczej? Bo mają dzieci w przedszkolu, żłobku, szkole, bo nie ma komunikacji pod nosem, bo trzeba gdzieś dojechać, trzeba jechać do lekarza. Gdyby była dobra komunikacja to 
chyba logiczne, że ludzie woleliby jeździć komunikacja niż wydawać pieniądze na paliwo.

Super, że myślicie o Krakowie od strony modlnicy. Naprawdę tyle parkingów będzie, że nic tylko się cieszyć......!!!!!!! Euro 4 powinno moc wjechać!!!! Jakoś jak ktoś mieszka w Krakowie to po co ma jeździć samochodem skoro macie komunikację? A ludzi z wiosek jak mają dojeżdżać!!? Nie zrobicie parkingów, nic dla ludzi spoza Krakowa!!!!! Oczywiście najlepiej do kieszonki wziąć pieniązki. Wy naprawdę myślicie, że ktoś kto ma starsze auto to będzie jeszcze 500 zł miesięcznie płacić, bo tyle 
wyjdzie jeśl i będzie pracować w Krakowie min. 8 h. I jeszcze będzie tankować. No cudowne rozwiązanie! Już zakładajcie rachunki i  pytajcie o bardzo dobrze 
oprocentowana lokatę, żeby te pieniążki wam się mnożyły. 

Pewnie, my spoza Krakowa, którzy pracujemy w mieście królów nie l iczymy się. Robactwo i  tyle. Tyle jesteśmy dla Was warci!!!!!

############# Najlepiej wprowadzić absolutny zakaz poruszania się aut po centrum i znacząco rozwinąć sieć bezpłatnej komunikacji  miejskiej. I nie robić wyjątków dla urzędników, mają jeździć komunikacją żeby mieli  świadomość czy system sprawnie działa. Nie brać pod uwagę kryterium wieku auta tylko norm spalania. 20 letnie Seicento pali  mniej niż nowe auto z dużym silnikiem. Albo chcecie być eko albo 
nie chcecie podpadać bogatym. Jeżeli  tylko auta do pojemności si lnika 1,6 byłyby wpuszczane to i  biedni i bogaci mogliby się przerzucić na auta o małej 
mocy silnika. 

Okres 5 lat brzmi rozsądnie. By przygotować się do zmiany auta na takie z mojej propozycji  z pkt 3 Brzmi jak kolejny haracz, albo chcecie być eko albo zbierać dodatkowe opłaty. Zabytki ok ale nie szastajcie wyjątkami.

############# Zaproponowana granica bszaru SCT jest zbyt szeroka i  nie do przyjęcia. 
Wyrzucenie ruchu tranzytowego dzięki nowym i w procesie budowy obwodnic jest ok i  pożądane. Ograniczenie obszaru SCT do stricte zabytkowego centrum, czyli  pierścienia Alej 3 Wieszczów jest zdecydowanie wystarczające.

A gdzie parkingi przy przystankach kolejowych w granicach miasta? 
Te parkingi park and Ride są z reguły bardzo mało i  już przepełnione nie mówiąc o planowanych opłatach.

W mojej opini i wyłączenie bezterminowe z SCT pojazdów z si lnikami iskrowymi wyprodukowanymi nie wcześniej niż w 2005 z normą min Euro4 w 
porównaniu do tylko czasowego wyłączenia dużo nowszych i  mniej szkodliwych pojazdów z silnikami samozapłonowymi z normą min Euro6 (w dodatku z 
AdBlue) jest wysoce nieetyczne, niemiarodajne i  krzywdzące tych drugich oraz nie ma wpływu na czystość powietrza w Krakowie. Dodając do tego 
wyłączenie pojazdów wszelkich urzędów administracji wszelkiego rodzaju to taka ustawa mija się z celem i bije jedynie w kieszeń podatnika który jest i 
tak już obciążony wysokimi podatkami i  wysokim kosztem komunikacji  zbiorowej. Przeciętnego Polaka zarabiającego bardzo przeciętnie i  żenująco mało 
w porównaniu z krajami zachodnimi po prostu nie stać na zmianę auta na jeszcze nowsze. To jest po prostu szantaż. Przeciętny Polak nie wozi się autem 
po mieście tylko jedzie tam gdzie koniecznie musi i  ponosi już teraz niewspółmierne koszty w porównaniu do obywateli  innych krajów zachodniej Europy.

Mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni bezterminowo spod wymogów SCT. Szczególnie Ci, którzy w Krakowie odprowadzają podatki zarówno dochodowe jak i  od nieruchomości. Czyli jak będziecie płacić to możecie sobie dalej wjeżdżać. Czyli  de facto nie dbamy o czystość powietrza tylko o zasilenie budżetu miasta i  preferujemy 
kierowców o zasobnym portfelu. 

- Pojazdy należące do Krakowian powinny być wyłączone bezterminowo.
- Szeroko pojęte pojazdy "urzędowe/publiczne" wyłączone z SCT powinny być ograniczone wyłącznie do tych ratujących życie czyli  karetek, straży 
pożarnych, pogotowia gazowego, przewozów sanitarnych, itp.

############# Płyta rynku Dyskryminacja. Dołączyć wszystkie instytucje państwowe Limitowanie dochodów w oparciu o normy emisji  jest dyskryminacją ludzi gorzej sytuowanych Absolutnie do usunięcia. Niekonstytucyjne Obnaża ideę. Zapłata za starsze auto. Niekonstytucyjne Wiek pojazdów zabytkowych co rusz jest podwyższany, co jest kompromitacją decydentów
############# Nie powinna być w ogóle wprowadzona. To ograniczenie praw do swobodnego poruszania się i  dyskryminacja mniej zamożnych mieszkańców. Dodatkowo pandemia pokazała, że nie samochody są winne zanieczyszczeniu potwietrza w Krakowie. Jest to już totalny absurd. Bo albo każde auto zanieczyszcza powietrze, albo żadne. Jak zaczną już być wyjątki to cala ta idea ma na celu tylko zdzieranie z 

ludzi pieniędzy i  segregowanie społeczeństwa. Czy naprawdę nikt nie widzi durnoty tego pomysłu. Niby jak dojeżdża do parkingu to wtedy nie 
zanieczyszcza? Wtedy frunie i  jest ekologiczny? A już jak zapłaci za wjazd to w ogóle to on jest pro ekologiczny. Naprawdę nie można z obywateli  robić az 
takich idiotów. Albo auta trują albo nie truje. Nie może być tak ze w pewnych sytuacjach sa niedobre i zanieczyszczają a w innych juz nie .

Skoro moj samochod przechodzi przeglady rejestracyjne obowiazkowe dla kazdego pojazu, aby byl dopuszczony do ruchu drogowe, i  spelnia jego 
kryteria odnosnei emisji  spalin, to pytam: W imie czego ma byc mi ograniczana mozliwosc poruszania sie po jakimkolwiek fragmencie kraju na terenie 
ktorego to auto jest zarejestrowane i  dopsuzczone do ruchu drogowego?

Kolejny absurd żeby na si le wcisnąć ten glupi pomysł. Nie wiek auta świadczy o emisji  spalin danego pojazdu a stan techniczny i  pojemność silnika. Często nowe ogromne Suvy maja większa emisje niz starsze male miejskie auta. Ludzie nie jeżdżą starymi autami bo maja takie 
hobby tylko nie stać ich na lepsze. 5 lat nie wniesie tutaj nic nowego. Sprzedanie takich samochodowo będzie dodatkowo praktycznie niemożliwe na terenie miasta i  tez utrudni ludziom życie i  funkcjonowanie, Oczywiscie tym biedniejszym bo bogaci problemu mieć nie będą.

Ah, czyl jak auto placi to nie truje? Przeciez to jest totalnie absurdalne. Albo naszym celem jest ochrona powietrza albo wzbogacenie kasy miasta. Auto ktore 
oplaci wjazd staje sie automatycznie ekologiczne? Nie zartujcie sobie z mieszkancow. Na co niby ta oplata mialaby byc przeznaczona? Nie to ze mieszkancy 
maja i  tak drogie parkowanie na terenie miasta to jeszcze ma byc nam ogranicznaa mozliwoc jazdy lasnymi samochodami i jeszcze bedziemy musieli  palcic za 
mozliwosc jezdzenia nimi. To jest ograniczanie swobody przemieszczania sie i  lamanie praw obywatelskich.

Kolejna gigantyczna mozliwosc przekeretow i obchodzenia przepisow, ktora w rezultacie bedzie sluzyla wwniakom i bogatym ludziom. Ludzie ubożsi bez 
koneksji  i  kontaktów oczywiście nie beda mogli  skorzystac i  w imie pseudo ekologii beda mieli  utrudnione codzienne funcjonowanie. Kolejna rzecz to 
absrd , ktory wskazuje ze ci  co placa nie truja powietrza. Czy to naprawde nie jest absurdalne?

############# Tak Należy ująć wszystkie budynki administracji  publicznej, opieki medycznej, możliwość dojazdu do pracy Projekt powinien być również odsunięty dla mieszkańców podkrakowskich wsi Opłata powinna być symboliczna 
############# Brak, ponieważ nie jest ona konieczna. Na spotkaniu padło mnóstwo argumentów za tym przemawiających, a nie pseudo ekologicznym bełkotem błaznów z urzędów. Cały kraków oprócz ścisłego centrum od alei do wewnątrz Jej brak bo jak

Pokazał marzec i  kwiecień 2020 to nie ma żadnego sensu i  podparcia
To jest ograniczenie wolności konstytucyjnej, jeśl i  to zostanie wprowadzone nie jeden prawnik to bez
Problemu zaskarży

Srak, jaka to ekologia skoro trzeba płacić? Za co, za debi lne pomysły urzędników? A rodzinom załatwia przepustki czy darmowe bilety? Strefa to debi lizm, który nic nie zmieni a tylko w****i ludzi którzy zamiast zająć się spokojnym życiem będzie kombinować jak tu wjechać by żaden 
patafian go nie złapał. Jesteście od tego by służyć ludziom i im pomagać a nie ich w*****c na każdym kroku. 

############# Rynek, mury starego miasta Dworzec główny, poczta główna, teatr Bagatela, Plac inwalidów Należy dopuścić auta z LPG. Jest to najczystsze z paliw kopalnych. Wyłączenie powinno być bezterminowe Nie najlepiej Kombatanci, emeryci, rencisci, osoby z Kartą Dużej Rodziny
############# SCT powinna obejmować obszar wewnątrz II obwodnicy, w raz z II obwodnicą. Jest to obszar newralgiczny dla ruchu w mieście i  z najsi lniej odczuwalnym komunikacyjnym zanieczyszczeniem powietrza. Zdecydowanie za krótko. Najtańszy nowy samochód, bo rozumiem, STC ma doprowadzić do wymiany samochodów mieszkańców na najnowsze technologie. Żeby móc kupić najtańszy samochód z salonu trzeba dysponować ok 60 tys zł, co oznacza odkładanie co miesiąc 1000 zł 

na samochód przez 5 lat. Ile mieszkańców będzie mogło sobie na to pozwolić? Jakieś 20-30% mieszkańców? Przy średnich zarobkach na poziomie 5 tys. i  przeciętnych kosztach życia 4500 zł, bo to realne szacunki czas potrzebny na odłożenie wystarczającej kwoty to 10 lat. 
Kierunek jest dobry. Nie odcinamy całkowicie możliwości wjazdu a równocześnie zwracamy uwagę na poszukiwanie alternatywnych sposobów 
przemieszczania się po mieście. Tylko czy na pewno? Godzina jazdy samochodem po mieście 2,5 zł, godzinny bilet na komunikacje miejską 6 zł, to wychodzi, że 
lepiej wjechać samochodem do miasta niż wybrać komunikację miejską, a więc rozwiązanie jest przeciwskuteczne. Druga sprawa, przy wjeździe do miasta 
wykupuje godzinny bilet, trafia na Tour de Pologne lub inny festiwal biegowy i  przebija się przez miasto w 2 h. Nie mając możliwości wykupienia kolejnej 
godziny elektronicznie, skazany jest na karę? No właśnie, gdzie w uchwale znalazły się konsekwencje dotyczące nieuiszczenia opłaty emisyjnej? Trzecia, 
problemy z zaparkowaniem i ogólnie z poruszaniem się po mieście, osoby z ograniczonym czasem na poruszanie się będą kierować pojazdami bardziej 
nerwowo, nie wpłynie to na poprawę bezpieczeństwa na drogach, a wręcz przeciwnie. Po czwarte, w i lu miejscach w Krakowie, będzie można wykupić opłatę 
emisyjną. Bo wciąz mamy ludzi, którzy nie będą mogli  dokonać opłaty emisyjnej elektronicznie, przy wjeździe wykupią 1h, dotrą na miejsce gdzie spędzą 3h i  
potem będą szukać punktu do zapłacenia kolejnej opłaty emisyjnej? Wydaje mi się, że raczej będą ryzykować, i  próbować wyjechać bez niej. Może lepszym 
rozwiązaniem byłby system kaucyjny? Na wjeździe do strefy pobierać opłatę za cały dzień, jeśli  ktoś opuści strefę po 1h, to reszta powyżej opłaty za godzinę 
będzie mu zwracana. Może w przyszłości można by pomyśleć o samoobsługowym systemie np. ze zwracaniem kwoty przez system BLIK na numer telefonu.

Pojazdy osób z niepełnosprawnościami oraz seniorów i przewożące takie osoby powinny być zwolnione z zakazu wjazdu SCT bez względu na ich rok 
produkcji  i  spełniane normy. Często te pojazdy są kosztownie zmodernizowane i  nie możliwości ich wymiany. Oraz wprowadzona możliwość odwołania 
się od kary za nieopłacenie opłaty emisyjnej, jeżeli  wjazd do strefy był związany z transportem chorego do przychodni lub szpitala, na podstawie 
potwierdzenia ze szpitala/przychodni.

############# Tylko strefa A Wszystkie dostępne Park and Ride 10 lat Tak opłata 
############# Nie każdego.mieszkanca będzie stać na auto które spełnia ta normę

 Poza tym więcej szkód wyrządzają samoloty niż auta 
Strefa jeśl i już to powinna hyc w samym centrum Krakowa. Wszędzie pala w piecach byle czym więc auto nie wyrządzi większych szkód Nie każdego będzie stać na auto mieszczace się w standardzie. 

Wymagania te niech będą dotyczyć centrum.miasta a nie.np obrzeża..  
. A dlaczego mają być te opłaty? W czym one pomogą ? I co zasila ? Podwyzki pensji  dla urzedasow miasta ? Auto które spełnia normy przy produkcji  jest więcej 

spalin i  innych nieczystości niż długoletnie użytkowane auta 
Ta strefa to jedwno wielkie nieporozumienie. Nic nie zmieni. Ludzie byle czym pala w piecach.i  jest smog/syf. Mamy lotnisko gdzie samoloty mają duża 
emisję spalin. A teraz głupota z emisja spalin w autach... 

############# Powinno Powinno na początku byc centrum brane pod uwagę,żeby zobaczyć czy to się sprawdź, tak jak jest w innych krajach. Nie całe miasto od razu.
Jeśli  już mają być jakieś zmiany. 
Ale uważam że jesteśmy na te zmiany nie przygotowani. I powinniśmy to dołożyć. 

Ja uważam że 5 lat to jest za krótki czas. 
Przy naszych zarobkach i  inflacji  to 10 lat  lub 8 lat. Żeby każdy mógł zaoszczędzić

############# Obszar wokół pierwszej obwodnicy Euro 1 dla benzyny i  euro 4 dla diesla Wszystkie auta zarejestrowane przed 1.07.2025 powinny być wyłączone Auta zabytkowe i  historyczne powinny móc wjeżdżać bez ograniczeń 
############# SCT powinna być ograniczona tylko do Starego Miasta, ewentualnie do wewnątrz domu 2 obwodnicy ( al. a. Mickiewicza, al. J. Słowackiego itd) Powinny zostać dopuszczone wszystkie samochody spełniające normę euro 4, niezależnie od rodzaju paliwa. Przykładowo w Niemczech norma euro 4 to 

jest zielona plakietka i  umożliwia wjazd do większości miast. 
Takie rozwiązanie powinno być dostępne bez ograniczeń czasowych dla wszystkich pojazdów, wzorem np z Londynu. Jest to działanie dyskryminujące osoby mieszkające w okolicy Krakowa.

############# Rynek i  tyle Euro 4 powinno wjeżdżać spokojnie do 2035 Mieszkańcy wogole nie powinni mieć zakazu wjazdu WŁASNYM AUTEM do miasta to chore Przecież wiadomo że chodzi o kasę a nie o żadne ochronę środowiska. 
############# SCT nie powinna powstać lub powinna być ograniczona do Rynku Głównego Całe miasto powinno być dostępne dla wszystkich mieszkańców SCT nie powinna powstać lub powinna być ograniczona do Rynku Głównego SCT nie powinna powstać lub powinna być ograniczona do Rynku Głównego Jako wybitnie krzywdzące, miasto nie jest tylko dla bogatych SCT nie powinna powstać lub powinna być ograniczona do Rynku Głównego. Koszty egzekwowania takich wyłączeń będą absurdalne oraz będą wymagały 

stworzenia systemu stałej kontroli nad ruchem w mieście. 
############# Strefa powinna być ograniczona do Placu Mariackiego. Proponowany rozmiar strefy jest nieakceptowalny dla mieszkańców. Euro 2 analogicznie do stref w innych krajach UE, np. Niemczech Mieszkańcy miasta posiadający już pojazdy powinni być bezterminowo wyłączeni spod wymogów SCT. Okres przejściowy ogranicza prawa mieszkańców już posiadających samochody. Dopuszczam takie rozwiązanie dla osób mieszkających poza aglomeracją krakowską. Samochody historyczne/zabytkowe/specjalne/kampery w ogóle nie powinny być objęte strefą.
############# Uważam że powinno się pozwalać od 2000 roku czyli euro 3 . Uważam że jeżeli  ktoś odprowadza podatki w Krakowie lub / i  jest tu zameldowany to ma prawo do korzystania jakiegokolwiek samochodu spełniające obecne standardy . Odroczenie do 2030 roku jest za szybkie uważam że takie odroczenie powinno być do roku 2040 ze 

względu na normę euro 6 od 2014  . Bo w 2030 ludzie będą mieć nadal auta 16 letnie .  A w 2040 bardzo mały odsetek będzie miało auta 26 letnie . 
Dobrze . Tylko jak pózniej pójda te pieniądze.

############# Strefa powinna obejmować tylko scisle centrum Krakowa. STC tylko w ścisłym centrum Krakowa. Dyskryminacja osób posiadających starsze samochody, których emisja spalin jest porównywalna z nowszymi autami, a jednocześnie te samochody ( z 
powodu zmian regulacji )  nie są objęte normami emisji .

Wyłączenie spod wymogów STC dla wszystkich aut mieszkańców Krakowa zarejestrowanych przed wprowadzeniem SCT. Nie zgadzam się z pomysłem poboru opłat. Albo chcemy czystego transportu albo chcemy na tym zarobić. Trzeba być konsekwentnym. Wszyscy musimy ponosić konsekwencje decyzji. Nikt nie powinien być traktowany w sposób preferencyjny, a zwłaszcza pracownicy UM i radni miejscy 

############# Żadnej strefy . Jak kupicie mi samochód spełniający normy wymyślone przez sct to mogę się zgodzić Nie stać mnie na samochód spełniający normy spalin wymyślone przez sct a mieszkam w centrum Krakowa Niemcy zaczęli  palić węglem w celu uzyskania energii  a wy wymyślacie sct Powinny być dofinansowania w wysokości 90% dla samochodów spełniających normy sct Jeśli  będzie to kosztowało max 50 zł miesięcznie to i  owszem Zobaczycie że wszystkie samochody nie spełniające norm nagle będą „specjalne „
############# Zmniejszyć granice do ścisłego centrum Ok Dobrze Ok lepiej niż nic Zabytki cały rok mogą jeździć

############# Zapoznałem - całość do śmieci. Zapędzić policję do sprawdzania stanu technicznego pojazdu, włączając w to także pojazdy MPK - niby mają być czyste, a dym się za nimi ciągnie przez 100m. Betoniarki, dźwigi - to wszystko nonstop krąży po Krakowie - złomy z przed 30 lat. Kto im 
bada te spaliny, kto to dopuszcza do ruchu? 

To jest bez sensu - wprowadzacie więcej problemów niż to jest warte. To jest nie weryfikowalne, albo wymaga olbrzymiego nakładu środków żeby to 
egzekwować - może lepiej już teraz wyłapywać smrodzące samochody - niech w końcu policja ruszy 4 l itery.

Samochody mają spełniać normy - to jest podstawa, a nie to jaką normę kiedyś producent wpisał w papiery - diesel gate był z si lnikami VW. Nie mówiąc 
już o tym, że ludzie chipują te diesle, wycinają DPFy, katalizatory - to jest patologia. Kontrole na drogach, kontrole stacji  diagnostycznych - nie 
dopuszczać niesprawnych pojazdów.

Mieszkańcy Krakowa powinni móc jeździć swoimi samochodami jakie mają - nie zmuszajcie do kupowania jakieś nowej tandety tylko dlatego że jest młodsza i  ma wbite normy z kosmosu. Weryfikować stan techniczny pojazdów - dymi, przekracza normy dla danej normy 
którą kiedyś pozyskał - nie dostaje przeglądu, właściciel ma to naprawić albo sprzedać/zezłomować.

Czyli  co - wyceniamy teraz zdrowie mieszkańców? Za 20 złotych dziennie już nie szkodzi? Na dojazdówkach do Krakowa wyłapywać pojazdy zapuszczone 
technicznie, włącznie z ciężarówkami (przecież po Krakowie jeżdżą jakieś 30 letnie Steyry, Stary/Jelcze, Kamazy - to nigdy żadnych norm nie spełniało, a palą po 
100/100, no może 40/100).

Nie wprowadzać bezsensownych stref. Zrobicie z Krakowa miasto biedaków - a na występy po nocach będą wpadać młodzi, dziateczki biznesmenów w 
swoich nowych furach ze zmodyfikowanymi si lnikami, wydechem (albo w przełączonym trybie - sportowe mają przełączanie trybu na tzw tor - jeżdżą tak 
po mieście). Chcecie kolejnego w Megane lecącego po mieście 150km/h - to był nowy samochód niby spełniał normy, robił te przejazdy niemalże co 
tydzień i  nikt nigdy go nie kontrolował, a zwykły mieszkaniec w swoim Seiczento albo Toyocie ma dostać po głowie, pomimo że si lnik sprawny i  pali  5-
7l/100 wersus wielkie nowobogackie SUVy i  pickupy targane z USA z 5-6 l itrowymi si lnikami (15L/100 to jest minimum). 

############# SCT wykluczy osoby ubogie z życia społecznego
############# Znacznie ograniczyć maksymalnie do centrum. Zdecydowanie zbyt szeroka strefa. Tylko centrum!!! Absolutnie absurd. Zmieni łem już auta na Euro 5 a jestem spoza Krakowa. Zebrałem już 3 tysiące osób do pozwu zbiorowego. Mieszkam metr od Krakowa! Pierwsza działka za Krakowem. I nie mogę wjechać autami w tym roku zmienionymi na Euro 5 pod strefę! Wykonałem zabudowy, oklejenia. Straty ponad 100 tysięcy złotych! Absurdalne. Wszystkie warunki strefy są absurdalne i powinny być usunięte.
############# Żadnych SCT. 
############# Wystarczy tylko Rynek Główny Euro 1 wystarczy. Tej normy nie spełnią auta z si lnikami dwusuwowymi np. Trabant 601, Wartburg, Syrena. Dwusuwy trują najbardziej Czy po dokonaniu opłaty samochód mniej truje? Poza tym to będzie wyzysk plebsu i  klasy robotniczej, która i  tak ma stare samochody i  ledwo wiąże koniec z 

końcem.
Bez sensu propozycja.

############# Całkowita l ikwidacja lub zawężenie strefy do starego miasta Wszystkie miejsca Każdy pojazd spełniający swoje fabryczne normy tj. Sprawny powinien mieć niezaburzony prawo do poruszania się Każde auto dopuszczone do ruchu powinno mieć prawo do poruszania się 
############# Ściśle centrum, zaczynające się za galerią krakowską, czyli  całe planty do ulicy Dietla (bez niej) od strony zachodniej kończącej się na II obwodnicy. Różnica pomiędzy euro 3 a euro 4/5 jest kolosalna jednak pomiędzy euro 4/6 nie jest już aż tak duża, zważajmy też na to że gdyby ludzi było stać to by 

sami kupil i se nowsze auta. Druga sprawa jest taka że z powodu ułożenia geograficznego miasta dużo zanieczyszczeń pochodzi z gmin ościennych i  to 
tam powinniśmy najmocniej walczyć ze smogiem (palenie śmieci)

Nie powinno być okresu, uważam że dla mieszkańców powinien być wymóg norm euro 3/4  a dla przyjezdnych euro 5 Ta opłata nie naprawi planety, jedyną opcje jaką widzę to tylko taką żeby pieniędzy z tych opłat trafiały na specjalny fundusz przeznaczony na poprawę 
środowiska, np. tworzenie nowych parków, nasadzanie drzew. Najlepiej by ten fundusz podlegał pod budżet obywatelski, gdzie mieszkańcy będą decydować jak 
dbać o środowisko. Drugą sprawą jest to że większość mieszkańców np. z Witkowic pracuje w Krakowie i  powinna być możliwość dla nich takich samym zasad 
jak dla mieszkańców krk po np. udowodnieniu pracy powyżej np. 1 roku w Krakowie.

A czy pojazdy specjalne będą też np. kprm, czy osób pracujących w magistracie? No właśnie, drugą sprawą jest to że samochody zabytkowe mają 70 dni 
możliwej jazdy, a co z pozostałymi 295?

############# Moją propozycją jest nie tworzenie Strefy Czystego Transportu i  umożliwienie swobodnego poruszania się wszystkim pojazdom, jak do tej pory. Uważam, że wprowadzanie Strefy Czystego Transportu jest złą propozycją i  wszelkie wykluczenia są zbędne. Należy w ogóle nie jej nie wprowadzać. Ograniczanie poruszania się pojazdów, zgodnie ze standardami emisji Euro jest nie zasadne. Nowoczesne pojazdy, z silnikami o dużej pojemności, 
emitują więcej szkodliwych substancji  niż starsze pojazdy z si lnikami o mniejszej pojemności. 

Uważam, że wprowadzanie Strefy Czystego Transportu jest złą propozycją i  wszelkie wykluczenia są zbędne. Należy w ogóle nie jej nie wprowadzać Uważam, że wprowadzanie Strefy Czystego Transportu jest złą propozycją i  wszelkie wykluczenia są zbędne. Należy w ogóle nie jej nie wprowadzać Uważam, że wprowadzanie Strefy Czystego Transportu jest złą propozycją i  wszelkie wykluczenia są zbędne. Należy w ogóle nie jej nie wprowadzać

############# SCT nie powinna powstać, a jeśl i już to jedynie w ścisłym centrum Krakowa. Ani rok produkcji , ani standard emisji  Euro nie ma nic wspólnego z ochroną środowiska. Dlaczego wielkim, drogim i emitującym duże i lości spalin 
samochodem wjazd do SCT miałby być dozwolony, a starym, małoemisyjnym już nie?

To jest w prost wprowadzanie prawa dzielącego ludzi na lepszych i  gorszych. To jest niezgodne z Konstytucją RP. Wieszczę pozwy! To też jest dzielenie ludzi na lepszych i  gorszych. Niezgodne z Konstytucją RP. Też wieszczę pozwy.

############# Rynek Glowny i  przylegle wokol plant. A szpital na wroclawskiej, kopernika, gall la, rydygiera, centrum onkologii , sxpital narutowicza, dietla??? Mamy latac? Kazdy sprawny samochod od 2001roku Wszyscy powinni  byc tak samo teaktowani. Kazdy moze miec lewy meldunek w Krakowie. I wtedy nie sa szkodliwe???
############# Do granicy 1 obwodnicy z wyłączeniem dróg przelotowych przez miasto Euro 3 benzyna euro 4 diesel Powiatu nie tylko miasta Trzeba jakoś zapchać budżet Limit wjazdów powinien zostać zniesiony 
############# NIE DLA SCT! NIE DLA SCT! NIE DLA SCT! NIE DLA SCT! NIE DLA SCT! NIE DLA SCT!
############# Wogóle nie powinno być strefy Nie powinno być żadnych ograniczen To jest absurd. Prawo nie powinno działać wstecz. Gdy kupiłem auto i  moglem nim sie poruszac wszedzie, to nadal powinienem moc Bez komentarza To pokazuje, ze nie chodzi ekologie, a o kasę. To jest karanie biedniejszych, za to ze nie stac ich na lepsze auto. Odpowiedzi w pkt 1. Stefa powinna byc zniesiona. Jak ludzie beda mieli  pieniadze to kupią sobie auta spelniajace norme...
############# Należy zmodyfikować i  to bardzo mocno. Strefa powinna być wokół pierwszej obwodnicy a nie na terenie całego miasta. zupełnie wystarczająca borma dla samochodów benzynowych to euro1 a diesli euro 4. Wjazd dla pojazdów zabytkowych i  kolekcjonerskich bez ograniczeń. 

Osoby pracujące w Krakowie powinni mieć takie same prawa jak mieszkańcy. Weźcie pod uwage to że wiek samochodów automatycznie się zmniejsza,i  nowsze wypierają starsze z rynku,strefa to ogromne obciążenie budżetu miasta,i  komplikacje dla mieszkańców,wzrost cen 
usług,bo na to też ma wpływ transport które podrożeje ze względu na konieczność zmiany są samochodu na znacznie nowszy,co w przypadku samochodów dostawczych jest ogromnym obciążeniem dla przedsiębiorców.

Dojazd do każdego park and ride,lub innego parkingu umowliwiającego zmiane srodka transportu,czy to na mpk czy rower Euro 1 dla samochodów benzynowych i  euro 4 dla diesli . Są to w zupełności wystarczające normy, tych samochodów jest i  tak coraz mniej naturalną 
koleją rzeczy, nie ma porzeby zmuszania ludzi do zmiany sprawnych pojazdów 

Wyłączenie powinno dotyczyć również osób pracujacych,studiujących w krakowie Opłata jest dopuszczalna ale nie w zaproponowanych kwotach, jest za drogo,do tego dochodzi opłata za parkowanie. Poza tym są jeszcze samochody ktore 
wjezdzają na dluzszy czas i  jeżdżą po zakładanej strefie.co w takim przypadku?

Wyjątki są ok tylko bez ograniczenia jak w przypadku zabytkowych do 50 dni na rok. Wyjątki powinny także stanowić samochody zarejestrowane przed 
bezpośrednim wejście w życie strefy, a także powinny mieć dożywotnią możliwość wjazdu

############# Wokół Plant i  Wawelu 20 lat Ubogich ludzi ze starymi autami dodatkowo obciążać podatkiem od biedy, genialne rozwiązanie Żadnej strefy.
############# Stare miasto Każdy szpital Wszystkie auta od roku 2005 Dłuższy okres 10 lat Skok na kasę Dyskryminacja
############# Obszar wokół pierwszej obwodnicy, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025. Cała reszta to gruba przesada. Jakakolwiek strefa czystego transportu powinna 

obejmować jedynie pojazdy zarejestrowane poza terenem Krakowa.
Dojazd i  parking na wszystkich Park and Ride powinien być darmowy ponieważ masa ludzi spoza Krakowa dojeżdża do pracy i  jakoś musi się do niej 
dostać. Tak samo dojazd do wszystkich szpitali  powinien być w pełni darmowy. Nie może być tak że w sytuacji kryzysowej kiedy zagrożone jest zdrowie 
człowieka trzeba zastanawiać się do którego szpitala dojadę, a do którego nie zamiast jak najszybciej działać. 

Jest totalnie przesadzona. W dzisiejszych czasach życie bez samochodu jest czymś bardzo ciężkim. EURO1 dla pojazdów z silnikiem benzynowym i EURO4 
dla pojazdów z silnikiem diesla to max o czym powinna być rozmowa. Żyjemy w Polsce gdzie na dzień dzisiejszy 90% cen wynajmu nieruchomości 
przekracza miesięczne zarobki jednej osoby, więc skąd wziąć fundusze na zmianę samochodu np z silnikiem diesla powyżej 2018 roku produkcji gdzie 
takie samochody kosztują powyżej 40000 zł? Kolejnym problem są małe przedsiębiorstwa transportowe jak i jednoosobowe działalności gospodarcze 
jak dostawcy do sklepów, transport krajowy czy kurierzy. Kto będzie mógł sobie pozwolić przy zarobkach w granicy 15000 miesięcznie brutto na kupno 
samochodu dostawczego powyżej 2018 roku gdzie ceny takich samochodów zaczynają się od 70000 brutto. Spowoduje to upadek wielu mniejszych firm 
co odbije się na dostawach towaru do klientów indywidulanych jak i  zaopatrzenia sklepów

Jako rodowity mieszkaniec Krakowa uważam, że jakiekolwiek ograniczenia wobec mieszkańców nie powinny być wprowadzane, bo dlaczego płacąc tak duże podatki jeszcze mamy być obejmowani jakimiś ograniczeniami? Pomysł dobry ale powinien obejmować jedynie osoby zameldowane poza granicami Krakowa. Wyłączeni powinni być też dostawcy, a pojazdy zabytkowe powinny być bardziej kontrolowane. Nie może być tak, że ktoś rejestruję sobie starego busa 
budowlanego na żółte tablice i  ma te same prawa co zabytkowy samochód w który ktoś włożył masę pracy i  pieniędzy.

############# Ścisłe centrum miasta strefa A Granica sterty ścisłe centrum,może być strefa a wjazdu i  parkowania Euro 0 euro 3 Dla dojeżdżających do pracy też. Za duża oplata Po wprowadzeniu stc w strefie A może zostać proponowane.
############# Do pierwszej obwodnicy Sklepy wielkopowierzchniowe typu IKEA Euro 3 dla wszystkich 10 lat Pojazdy zabytkowe 
############# Chciałbym zaznaczyć istotę zablokowania wjazdu pojazdów sportowych, które z czystym transportem nie mają nic wspólnego, a są męczące dla mieszkańców z powodu nierzadko głośnej jazdy, a także uprawiania nielegalnych wyścigów lub brawury na drodze i  stwarzania 

niebezpieczeństwa.

Ogólnie wydaje się że SCT uderzać będzie w mniej zamożną część społeczeństwa Krakowa jak I polski. Ponadto może spowodować, że część osób zrezygnuje z transportu samochodowego na rzecz komunikacji miejskiej, co byłoby zdecydowanym plusem, gdyby nie to, że ZTP nie 
wydaje się być przygotowany na wzmożone obłożenie kursów (przeładowane pojazdy, rzadkie kursy na niektórych l iniach). Decyzja ta mogłaby być również podyktowana względami ekonomicznymi, ktore będzie niosło że sobą wprowadzenie SCT (np. wymóg zmiany pojazdu na 
nowszy). Uważam że powinno się prowadzić kampanie społeczne i  wprowadzać rozwiązania uatrakcyjniajace wybór komunikacji  miejskiej a nie zmuszać do niej

Myślę że to zbyt krótki czas wymuszający zmianę samochodu na niekoniecznie lepszy pod względem ekologii  Takie rozwiązanie sprowadza się do absurdu pod tytułem zbierania haraczu za wjazd do miasta jeśl i  nie ma się odgórnie ustalonego standardu samochodu co 
będzie uderzało w mniej zamożną część społeczeństwa 

############# Strefą powinne być objęte ścisłe centrum, wokół pierwszej obwodnicy. Jest to absurdalne rozwiązanie wykluczające mieszkańców i  przyjezdnych z możliwości swobodnego poruszania się po mieście własnym samochodem. Ograniczenia dla samochód powinny obejmować benzyny do normy euro 1, oraz diesle do normy euro 4. Ponadto pojazdy zabytkowe i  historyczne 
powinny być zwolnione z SCT.

Okres ten powinien wynosić minimum 10 lat. Absurd który pokazuję że urzędnikom chodzi tylko o zasilenie kasy miasta. Pojazdy zabytkowe i  historyczne bez l imitu dni.

############# Jeśli  strefa musi być wprowadzona to powinna być ograniczona tylko do ścisłego centrum miasta - Stare Miasto. Powodem słabej jakości powietrza w Krakowie nie są samochody, a piece kopciuchy w okolicznych miejscowościach. W miesiącach letnich poziom zanieczyszczeń 
jest znacząco niższy, a samochody jeżdżą tak samo jak w zimie.

Każdy samochód powinien móc dojechać pod każdy szpital i  każdą przychodnię w Krakowie. Nie powinno się ograniczać ludziom, zwłaszcza starszym 
możliwości skorzystania z opieki zdrowotnej.

Do Krakowa powinny móc wjechać samochody z silnikami Diesla spełniające normę euro 4 i  benzynowe euro 3. Przeciętnego Kowalskiego, osoby młode 
oraz starszych nie stać na zmianę samochodu o tak wyśrubowanych standardach jakie są proponowane w nowej wersji  SCT

Do Krakowa bez ograniczeń powinny móc wjechać osoby, które w Krakowie pracują. Jest to ściąganie pieniędzy z biedniejszych osób, których nie stać na zmianę samochodu. 

############# Strefa powinna maksymalnie obejmować ścisłe centrum miasta gdzie jest najmniej usług i  szpitali . Wyznaczanie miejsc w których będzie można się poruszać wprowadzi tylko chaos! Kilka ulic które to obejmuje i  zamyka się w krąg i  tyle. Np.wokół rynku 
głównego.

Samochody naturalnie w ciągu tych 5 lat zostaną wymienione na nowsze nie trzeba wprowadzać żadnych regulacji  i  ograniczeń. Dlaczego tylko dla mieszkańców? Mieszkańcy mają MPK, okoliczni mieszkańcy dojeżdżający do miasta nie mają czasami możliwości innego dojazdu niż własny samochód, a dodatkowo będą musieli jeszcze płacić lub wymienić samochód nagle bo warunki też zostały zmienione 
radykalnie.

Oceniam to tak że widać że chodzi o pieniądze a nie o czystość powietrza. Powinny zostać przeprowadzone konsultacje z gminami i  mieszkańcami ościennymi, którzy nie mają zielonego pojęcia o strefie i  nie wiedzą co ich czeka. 
Pracownicy którzy pracują na zmiany i  nie mają możliwości dojechać do pracy a ich pojazdy nie spełniają warunków powinni być wykluczeni z takiego 
rozwiązania.

############# Strefa jest za duża. Powinna obejmować np. obręb  pierwszej lub maksymalnie drugiej obwodnicy. Strefa jest niesprawiedliwa. Ocenianie samochodów po normie euro jest niesprawiedliwe ponieważ duże i  mocne samochody mogą przejść normę a emitują więcej szkodliwych 
substancji  niż stare małe samochody. Strefa w ostateczności powinna obejmować samochody benzynowe od euro 3 lub max 4 i  diesle od euro 5 gdzie już w większości występowały fi ltry dpf. Ludzie przygotowali  się do założeń pierwszej strefy czyli euro 4 i euro 5 dla diesli . 
Wprowadzenie tak wysokich norm jest wykluczeniem komunikacyjnym dla mieszkańców a zwłaszcza dla osób dojeżdżających do pracy i  do szkół spoza Krakowa, zwłaszcza przy obecnie wysokich cenach nowych samochodów i kilkuletnich samochodów. Opłaty emisyjne są 
absurdalnie drogie. Projekt jest niesprawiedl iwy, niemoralny, niedemokratyczny które dzieli  społeczeństwo na bogate i  to wg. pomyslodawcow gorsze, mniej zamożne. Nie można wykluczyć z ruchu samochodu 11 letniego - diesel euro 5 w sytuacji  gdy średnia wieku 
samochodów w polsce to 15lat. Ludzie jeżdżą takimi samochodami bo muszą dojechać do pracy, szkoły, nie dlatego że chcą jeździć starym samochodem. Kontrola powinna obejmować samochody z usuniętymi fi ltrami dpf i  tymi niesprawnymi które dymią. Sprawne samochody o 
normach euro 3-4 benzyna i  euro 5 diesel nie dymią i nie wydzielają dużej i lości substancji szkodliwych. Odsetek zanieszczyszczeń emitowanych przez sprawne samochody w stosunku do pieców i kominków które nadal kopca w mieście jest niewielki.

Strefa jest za duża. Powinna obejmować np. obręb  pierwszej lub maksymalnie drugiej obwodnicy. Strefa jest niesprawiedliwa. Ocenianie samochodów po 
normie euro jest niesprawiedliwe ponieważ duże i  mocne samochody mogą przejść normę a emitują więcej szkodliwych substancji  niż stare małe 
samochody. Strefa w ostateczności powinna obejmować samochody benzynowe od euro 3 lub max 4 i  diesle od euro 5 gdzie już w większości występowały 
fi ltry dpf. Ludzie przygotowali  się do założeń pierwszej strefy czyli euro 4 i euro 5 dla diesli. Wprowadzenie tak wysokich norm jest wykluczeniem 
komunikacyjnym dla mieszkańców a zwłaszcza dla osób dojeżdżających do pracy i  do szkół spoza Krakowa, zwłaszcza przy obecnie wysokich cenach 
nowych samochodów i ki lkuletnich samochodów. Opłaty emisyjne są absurdalnie drogie. Projekt jest niesprawiedliwy, niemoralny, niedemokratyczny 
które dzieli  społeczeństwo na bogate i  to wg. pomyslodawcow gorsze, mniej zamożne. Nie można wykluczyć z ruchu samochodu 11 letniego - diesel euro 5 
w sytuacji  gdy średnia wieku samochodów w polsce to 15lat. Ludzie jeżdżą takimi samochodami bo muszą dojechać do pracy, szkoły, nie dlatego że chcą 
jeździć starym samochodem. Kontrola powinna obejmować samochody z usuniętymi fi ltrami dpf i  tymi niesprawnymi które dymią. Sprawne samochody o 
normach euro 3-4 benzyna i  euro 5 diesel nie dymią i nie wydzielają dużej i lości substancji szkodliwych. Odsetek zanieszczyszczeń emitowanych przez 
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fi ltry dpf. Ludzie przygotowali  się do założeń pierwszej strefy czyli euro 4 i euro 5 dla diesli. Wprowadzenie tak wysokich norm jest wykluczeniem 
komunikacyjnym dla mieszkańców a zwłaszcza dla osób dojeżdżających do pracy i  do szkół spoza Krakowa, zwłaszcza przy obecnie wysokich cenach 
nowych samochodów i ki lkuletnich samochodów. Opłaty emisyjne są absurdalnie drogie. Projekt jest niesprawiedliwy, niemoralny, niedemokratyczny 
które dzieli  społeczeństwo na bogate i  to wg. pomyslodawcow gorsze, mniej zamożne. Nie można wykluczyć z ruchu samochodu 11 letniego - diesel euro 5 
w sytuacji  gdy średnia wieku samochodów w polsce to 15lat. Ludzie jeżdżą takimi samochodami bo muszą dojechać do pracy, szkoły, nie dlatego że chcą 
jeździć starym samochodem. Kontrola powinna obejmować samochody z usuniętymi fi ltrami dpf i  tymi niesprawnymi które dymią. Sprawne samochody o 
normach euro 3-4 benzyna i  euro 5 diesel nie dymią i nie wydzielają dużej i lości substancji szkodliwych. Odsetek zanieszczyszczeń emitowanych przez 
sprawne samochody w stosunku do pieców i kominków które nadal kopca w mieście jest niewielki.

Strefa jest za duża. Powinna obejmować np. obręb  pierwszej lub maksymalnie drugiej obwodnicy. Strefa jest niesprawiedliwa. Ocenianie samochodów 
po normie euro jest niesprawiedliwe ponieważ duże i  mocne samochody mogą przejść normę a emitują więcej szkodliwych substancji  niż stare małe 
samochody. Strefa w ostateczności powinna obejmować samochody benzynowe od euro 3 lub max 4 i  diesle od euro 5 gdzie już w większości 
występowały fi ltry dpf. Ludzie przygotowali  się do założeń pierwszej strefy czyli euro 4 i  euro 5 dla diesli . Wprowadzenie tak wysokich norm jest 
wykluczeniem komunikacyjnym dla mieszkańców a zwłaszcza dla osób dojeżdżających do pracy i  do szkół spoza Krakowa, zwłaszcza przy obecnie 
wysokich cenach nowych samochodów i ki lkuletnich samochodów. Opłaty emisyjne są absurdalnie drogie. Projekt jest niesprawiedl iwy, niemoralny, 
niedemokratyczny które dzieli  społeczeństwo na bogate i  to wg. pomyslodawcow gorsze, mniej zamożne. Nie można wykluczyć z ruchu samochodu 11 
letniego - diesel euro 5 w sytuacji gdy średnia wieku samochodów w polsce to 15lat. Ludzie jeżdżą takimi samochodami bo muszą dojechać do pracy, 
szkoły, nie dlatego że chcą jeździć starym samochodem. Kontrola powinna obejmować samochody z usuniętymi fi ltrami dpf i  tymi niesprawnymi które 
dymią. Sprawne samochody o normach euro 3-4 benzyna i  euro 5 diesel nie dymią i  nie wydzielają dużej i lości substancji  szkodliwych. Odsetek 
zanieszczyszczeń emitowanych przez sprawne samochody w stosunku do pieców i kominków które nadal kopca w mieście jest niewielki.

Strefa jest za duża. Powinna obejmować np. obręb  pierwszej lub maksymalnie drugiej obwodnicy. Strefa jest niesprawiedliwa. Ocenianie samochodów po normie euro jest niesprawiedliwe ponieważ duże i  mocne samochody mogą przejść normę a emitują więcej szkodliwych 
substancji  niż stare małe samochody. Strefa w ostateczności powinna obejmować samochody benzynowe od euro 3 lub max 4 i  diesle od euro 5 gdzie już w większości występowały fi ltry dpf. Ludzie przygotowali  się do założeń pierwszej strefy czyli euro 4 i euro 5 dla diesli . 
Wprowadzenie tak wysokich norm jest wykluczeniem komunikacyjnym dla mieszkańców a zwłaszcza dla osób dojeżdżających do pracy i  do szkół spoza Krakowa, zwłaszcza przy obecnie wysokich cenach nowych samochodów i kilkuletnich samochodów. Opłaty emisyjne są 
absurdalnie drogie. Projekt jest niesprawiedl iwy, niemoralny, niedemokratyczny które dzieli  społeczeństwo na bogate i  to wg. pomyslodawcow gorsze, mniej zamożne. Nie można wykluczyć z ruchu samochodu 11 letniego - diesel euro 5 w sytuacji  gdy średnia wieku 
samochodów w polsce to 15lat. Ludzie jeżdżą takimi samochodami bo muszą dojechać do pracy, szkoły, nie dlatego że chcą jeździć starym samochodem. Kontrola powinna obejmować samochody z usuniętymi fi ltrami dpf i  tymi niesprawnymi które dymią. Sprawne samochody o 
normach euro 3-4 benzyna i  euro 5 diesel nie dymią i nie wydzielają dużej i lości substancji szkodliwych. Odsetek zanieszczyszczeń emitowanych przez sprawne samochody w stosunku do pieców i kominków które nadal kopca w mieście jest niewielki.

Strefa jest za duża. Powinna obejmować np. obręb  pierwszej lub maksymalnie drugiej obwodnicy. Strefa jest niesprawiedliwa. Ocenianie samochodów po 
normie euro jest niesprawiedliwe ponieważ duże i  mocne samochody mogą przejść normę a emitują więcej szkodliwych substancji  niż stare małe samochody. 
Strefa w ostateczności powinna obejmować samochody benzynowe od euro 3 lub max 4 i  diesle od euro 5 gdzie już w większości występowały fi ltry dpf. Ludzie 
przygotowali  się do założeń pierwszej strefy czyli  euro 4 i euro 5 dla diesli. Wprowadzenie tak wysokich norm jest wykluczeniem komunikacyjnym dla 
mieszkańców a zwłaszcza dla osób dojeżdżających do pracy i  do szkół spoza Krakowa, zwłaszcza przy obecnie wysokich cenach nowych samochodów i 
ki lkuletnich samochodów. Opłaty emisyjne są absurdalnie drogie. Projekt jest niesprawiedliwy, niemoralny, niedemokratyczny które dzieli  społeczeństwo na 
bogate i  to wg. pomyslodawcow gorsze, mniej zamożne. Nie można wykluczyć z ruchu samochodu 11 letniego - diesel euro 5 w sytuacji  gdy średnia wieku 
samochodów w polsce to 15lat. Ludzie jeżdżą takimi samochodami bo muszą dojechać do pracy, szkoły, nie dlatego że chcą jeździć starym samochodem. 
Kontrola powinna obejmować samochody z usuniętymi fi ltrami dpf i  tymi niesprawnymi które dymią. Sprawne samochody o normach euro 3-4 benzyna i  euro 
5 diesel nie dymią i  nie wydzielają dużej ilości substancji  szkodl iwych. Odsetek zanieszczyszczeń emitowanych przez sprawne samochody w stosunku do 
pieców i kominków które nadal kopca w mieście jest niewielki.

Strefa jest za duża. Powinna obejmować np. obręb  pierwszej lub maksymalnie drugiej obwodnicy. Strefa jest niesprawiedliwa. Ocenianie samochodów 
po normie euro jest niesprawiedliwe ponieważ duże i  mocne samochody mogą przejść normę a emitują więcej szkodliwych substancji  niż stare małe 
samochody. Strefa w ostateczności powinna obejmować samochody benzynowe od euro 3 lub max 4 i  diesle od euro 5 gdzie już w większości 
występowały fi ltry dpf. Ludzie przygotowali  się do założeń pierwszej strefy czyli euro 4 i  euro 5 dla diesli . Wprowadzenie tak wysokich norm jest 
wykluczeniem komunikacyjnym dla mieszkańców a zwłaszcza dla osób dojeżdżających do pracy i  do szkół spoza Krakowa, zwłaszcza przy obecnie 
wysokich cenach nowych samochodów i ki lkuletnich samochodów. Opłaty emisyjne są absurdalnie drogie. Projekt jest niesprawiedl iwy, niemoralny, 
niedemokratyczny które dzieli  społeczeństwo na bogate i  to wg. pomyslodawcow gorsze, mniej zamożne. Nie można wykluczyć z ruchu samochodu 11 
letniego - diesel euro 5 w sytuacji gdy średnia wieku samochodów w polsce to 15lat. Ludzie jeżdżą takimi samochodami bo muszą dojechać do pracy, 
szkoły, nie dlatego że chcą jeździć starym samochodem. Kontrola powinna obejmować samochody z usuniętymi fi ltrami dpf i  tymi niesprawnymi które 
dymią. Sprawne samochody o normach euro 3-4 benzyna i  euro 5 diesel nie dymią i  nie wydzielają dużej i lości substancji  szkodliwych. Odsetek 
zanieszczyszczeń emitowanych przez sprawne samochody w stosunku do pieców i kominków które nadal kopca w mieście jest niewielki.

############# Okolice rynku glownego Co z urzędami miasta nie wszyscy  będą mogli  wjechać Absurd Nie wydaje mi się żeby w ciągu  5 lat ludzie mieli  pieniądze na zmianę na lepsze auta Powinni  wjechać Jeszcze są osoby starsze i  inwalidzi 
############# Jedyne na co możemy się zgodzić jako mieszkańcy to SCT w granicach pierwszej obwodnicy i  normy EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla. Dodatkowo wykluczenie nie może dotyczyć WSZYSTKICH pojazdów zarejestrowanych przed dniem wejścia w życie Uchwały, nawet jeżeli  

nie spełniają żadnej normy EURO. Samochody, które mamy były kupowane jako pełnowartościowe, bez żadnego, podkreślam ŻADNEGO terminu przydatności, w związki z czym nie macie Państwo prawa ograniczać nam korzystania z nich. Dodatkowo samochody homologowane 
na normę EURO3 czy EURO4 w momencie, gdy te normy były najwyższymi z możliwych nie świadczą o tym, że te samochody nie spełniają norm wyższych, bo nikt tych homologacji  nie aktualizował wraz z pojawianiem się nowych norm. Jedyne co powinno się brać pod uwagę to 
FAKTYCZNA emisja z corocznych badań okresowych. Jeżeli  auto z normą EURO3 spełnia EURO5 czy 6 to jest traktowane jako EURO5 czy 6.

Dostępne dla mieszkańców powinno być CAŁE miasto. Kropka. Nie macie prawa uzurpować sobie prawa do dzielenia mieszkańców na gorszych i  lepszych 
ze względu na zasobność portfela i  przede wszystkim nie macie prawa ograniczać praw do korzystania z własności prywatnej.

Jedyne na co możemy się zgodzić jako mieszkańcy to SCT w granicach pierwszej obwodnicy i  normy EURO1 dla benzyny i EURO4 dla diesla. Dodatkowo 
wykluczenie nie może dotyczyć WSZYSTKICH pojazdów zarejestrowanych przed dniem wejścia w życie Uchwały, nawet jeżeli  nie spełniają żadnej normy 
EURO. Samochody, które mamy były kupowane jako pełnowartościowe, bez żadnego, podkreślam ŻADNEGO terminu przydatności, w związki z czym nie 
macie Państwo prawa ograniczać nam korzystania z nich. Dodatkowo samochody homologowane na normę EURO3 czy EURO4 w momencie, gdy te normy 
były najwyższymi z możliwych nie świadczą o tym, że te samochody nie spełniają norm wyższych, bo nikt tych homologacji  nie aktualizował wraz z 
pojawianiem się nowych norm. Jedyne co powinno się brać pod uwagę to FAKTYCZNA emisja z corocznych badań okresowych. Jeżeli auto z normą EURO3 
spełnia EURO5 czy 6 to jest traktowane jako EURO5 czy 6.

Mieszkańcy powinni  być wyłączeni z SCT bezterminowo wraz z samochodami posiadanymi na dzień wejścia w życie Uchwały. Auta powinny moc jeździć bez ograniczeń do śmierci ich lub właściciela. Wymiana takiego samochodu powinna być już na spełniające normy w chwili  
wymiany, ale nie wcześniej i  bez przymusu. Tak jak obiecywał przed wyborami wasz prezydent Miszalski.

Przepraszam bardzo, ale co ta opłata ma na celu oprócz dojenia kolejnych posiadaczy aut? Poprawi powietrze w Krakowie? Przecie wszyscy wiemy, że chodzi 
tylko o kasę, nic więcej, pozwolicie wjechać do miasta każdemu kopciuchowi, byle zapłacił. Wtedy już nie truje. Ale z was hipokryci!

Mieszkańcy powinni  być wyłączeni z SCT bezterminowo wraz z samochodami posiadanymi na dzień wejścia w życie Uchwały. Auta powinny moc jeździć 
bez ograniczeń do śmierci ich lub właściciela. Wymiana takiego samochodu powinna być już na spełniające normy w chwili  wymiany, ale nie wcześniej i  
bez przymusu. Tak jak obiecywał przed wyborami wasz prezydent Miszalski.

############# Jestem przeciwny strefom SCT. Jestem przeciwny strefom SCT. Jestem przeciwny strefom SCT. Jestem przeciwny strefom SCT. Jestem przeciwny SCT. Jestem przeciwny SCT.
############# moja propozycja to nie wprowadzać strefy mieszkam w centrum Krakowa i  przez SCT będę zmuszony sprzedać samochód z 2004 roku którym jeżdżę i  serwisuje od nowości, dobrym obszarem dla 

wprowadzenia SCT jest obszar Starego Miasta
samochody z 2004 roku są traktowane jak złomy. Przykład 5 l itrowego Dodge RAM który jeździł po Warszawie a Fiata Cinquecento z si lnikiem 900cm 
który tam wjechać nie może powinien Państwu dac do myślenia

tak, okres wyłączenia nie powinien istnieć, bo SCT nie powinno istnieć. Co to znaczy mieszkaniec Krakowa? przywrócicie obowiązek meldunku? nie wielkość emisji  tylko bzdurna zasada "nowych aut" - mylicie pojęcia, a ekspertów nie słuchacie bzdura. Jak wyżej. wydałem w 2004 roku 70000 zł na nowy samochód  uznajecie go za złom tylko dlatego że nie spełnia normy która nie ma tu większego 
znaczenia. Chętnie przyjadę nim na stację diagnostyczną i  sprawdzimy czy zanieczyszcza bardziej niż 5 l itrowy RAM z 2020roku

############# Strefa powinna obejmować tylko obszar lokacyjnego miasta Krakowa. Wewnątrz Plant. Musi być zapewniony dojazd do parkingów podziemnych przed Muzeum Narodowym, na placu Na Groblach i  na Podgórzu. Wszystkie auta ostatni raz zmieniające właściciela przed 1.01.2024 roku powinny mieć prawo swobodnie jeździć po Krakowie. Nie wolno ludziom 
odbierać samochodów które już mają. Obostrzenia mogą dotyczyć samochodów które ludzie będą dopiero kupować. 

Kluczowa jest ochrona praw nabytych czyli  prawa własności samochodów które ludzie mają już od lat. Oceniam to rozwiązanie jako nowy podatek. Pojazdy historyczne jak najbardziej powinny wjeżdżać. Problem polega na tym że wojewódzcy konserwatorzy zabytków w ostatnich latach bardzo 
utrudniają wpisywanie samochodów do ewidencji zabytków więc uzyskanie statusu pojazdu historycznego staje się problematyczne. Z tego wynika 
potrzeba znacznego ograniczenia SCT i  wyłączenia z niej pojazdów które są już własnością ludzi.

############# Strefa Powinna być wprowadzona maksymalnie do 2 obwodnicy. Za mało jest takich parkingów. Zakaz wjazdu dla benzyny euro 1 i  dla diesla euro3. Zakaz powinien dotyczyć aut zarejestrowanych po 1 stycznia 2025 a nie obecnych, prawo nie działa wstecz. Jak auto zapłaci "haracz" to wtedy będzie ekologiczne? Nikt nie powinien być dyskryminowany ani faworyzowany tyczy się zarówno mieszkańców jak i  przyjezdnych. 
############# Uważam że strefa powinna obejmować maksymalnie obszar wokół pierwszej obwodnicy Uważam że strefa powinna obejmować maksymalnie obszar ścisłego centrum miasta na przyklad od strony zachodniej powinna zaczynać się od aleji  

trzech wieszczów w kierunku na wschód itd
Obrzeża miasta to wciąż w dużej mierze okolice o wiele mniej zinfrastrukturyzowane niż centrum co swiadczy o tym że ruch samohodow jest tam mniejszy, 
nie mniej mieszka tam mnostwo osób ktore strefa ta obejmie a z pewnoscią wiele z nich pracuje poza granicami miasta.

Moim zdaniem ograniczenia powinny wykluczyć jedynie pojazdy benzynowe niespełniające normy euro 1 oraz diesle ponizej normy euro 4.
Ludzi nie stac na zakup samochodow diesla spelniajacych normy euro 6, wystarczy spojrzec w statystyki jakich rocznikow samochody sa najbardziej 
popularne w Polsce. Zmuszanie ludzi do zmiany aut karaniem to nie jest rozwiazanie problemu tylko tworzenie kolejnego.

Uważam że mieszkańcy spoza Krakowa którzy pracują w tym miescie zostaną potraktowani niesprawiedliwie. Jesli  juz jakieś wyłączenia czasowe powinny sie pojawjc to na zupelnie innych kryteriach nie jedynie na podstawie miejsca zamieszkania. To jest kpina. Czy wniesienie oplaty uczyni "nieekologiczny" samochód "ekologicznym"? Odpowiedz jest oczywista.. Pojazdy zabytkowe to tak znikomy odsetek wszystkich innych że powinny zostać trwale wyłączone spod zakazu wjazdu do strefy. 
Chyba nie bez przyczyny przeciez wymogi co do rejestracji  na "żółte" (szczegolnie wymagany minimalny wiek pojazdu) zostaly w ostatnim czasie tak 
podwyższone i  są zależne od regionu kraju. To ostatnie samo w sobie takze jest kuriozalne.

############# Strefy nie powinno być. Każdy powinien móc dojechać swoim autem tam, gdzie będzie potrzebował: szpital, apteka, lekarz, sklep. Nie powinno być ograniczeń dla nikogo. Ważne aby auto było sprawne technicznie i  tego powinni  pilnować diagności, wtedy nie będzie problemu ze spalinami z aut. Nie powinno być żadnych 
wymagań co do norm Euro. 

Każdy powinien mieć możliwość wjechania swoim autem przez cały czas, nie tylko mieszkańcy Krakowa i  powinno to być bezterminowo. Jako złe. Przez pieniądze od wjeżdżających nie zmieni się powietrze, bo problemem są kopciuchy w Krakowie i  wokół Krakowa oraz zabudowane korytarze 
powietrzne w Krakowie. Dodatkowo ruch lotniczy zanieczyszcza powietrze w mieście, a Balice przeżywają złote czasy czyli  bardzo dużo samolotów 
zanieczyscilo nasze powietrze. Może trzeba przenieść lotnisko dalej od Krakowa ?
Jak rządzącym brakuje pieniędzy to może niech obetną sobie pensje i  jeżdżą mpk do pracy aby zaoszczędzić na paliwie?

Każdy bez ograniczeń powinien móc wjechać swoim autem do Krakowa. Ważne jest aby auto było sprawne technicznie. Trzeba zwiększyć kontrole stanu 
technicznego busów, aut dostawczych, autobusów, autokarów. 

############# Zapoznałem się. Dla mnie strefa do l ikwidacji . Nie chodzi tu o ekologię, więc po co to wprowadzać. Nie jest dobrą propozycją. Jeździ wiele nowych samochodów, które na podstawie roku produkcji  kwalifikują się do wjazdu, a są np. 5 letnimi "tuningowanymi" pojazdami, które 
mają usunięte wszelkie elementy, które miały zapewniać spełnianie tych norm. Zwłaszcza ten problem może dotyczyć aut <3 letnich, które nie mają 
wymaganych corocznych badań technicznych.

Mieszkańcy sąsiednich miejscowości, którzy pracują w Krakowie, jeżdżą takimi samochodami na jakie ich stać. Wprowadzenie takich ograniczeń brzmi niekonstytucyjnie. Co rozwiązuje uiszczenie opłaty w kwestii ekologii? Na co zostaną przeznaczone te środki? Na oczyszczacze powietrza? Pewnie jest to pole do nadużyć...

############# Strefa powinna obejmować jedynie centrum miasta Szpitale, szkoły, parki, miejsca użyteczności publicznej Euro 1 benzyna, euro 3 diesel 5 letni okres powinien dotyczyć wszystkich wjeżdżających, nie tylko mieszkańców Krakowa Skok na kasę Pojazdy ciężarowe powinny zostać dodane 
############# Stare Miasto. Benzyna euro1, diesel euro 1, mieszkańcy  wjazd  dożywotni,  dopóki mają dany pojazd. Nigdzie na świecie. Ie ma tak restrykcyjnej i  uderzającej w 

mieszkańców sct!
Bezterminowo wjazd  dla mieszkańców . Symboliczna złotówka. Pojazdy specjalne i  zabytkowe- wjazd bez ograniczeń.

############# Jestem przeciw stc.
Jak bym mialnisc na ustępstwo to tylko okolice ścisłego centrum Krakowa (rynek)

Oczywiście, że każdy samochód powinien mieć prawo dojechać do szpitala beż ograniczeń i  zawsze. Diesle Euron1
Benzyna Euro 3

Mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni że SCT. Każdy samochód beż l imitu.
Starsze osoby nie stać na wymianę samochodu.

Powinny wjeżdżać bez opłaty. Pojazdy zabytkowe i  historyczne powinny wjeżdżać bezterminowo podobnie jak pojazdy specjalne.

############# Powinna być nawet większa Nie jest Powinna byc jeszcze wyższa norma To tragiczne rozwiązanie Świetna sprawa Nie powinno się uwzględnić nikogo 
############# Mogą nawet zostać byleby obniżyć normy, tj. euro 1 benzyna euro 4 diesel Uniwersytety oraz akademiki euro 1 benzyna euro 4 diesel, średnia wieku pojazdów w Polsce(14,9l) nie pozwala większości samochodów z si lnikiem wysokoprężnym wjechać do 

krakowa(celowo z małej), jest to oczywiste wykluczenie obywateli  z mniej zasobnym portfelem
Tak, powinno się obniżyć normy dopuszczone przez strefę do 
euro 1 benzyna euro 4 diesel

Tragedia, widać cel tej strefy, zarobek na obywatelach, wycieranie sobie twarzy ekologią. Oraz dyskryminacja tych których nie stać na nowszy samochód. .

############# Uważam, że wszelkie obszary kluczowe dla usług powinny być uwzględnione i  powinno się to tyczyć np. wszystkich szpitali , placówek urzędów miasta, 
usług medycznych.

Powinno to być minimum 10 lat. 5-letni okres wyłączenia to ograniczenie swobody i  utrudnienie dla osób, które dopiero zakupiły samochód, oraz seniorów, którzy użytkują samochody dłużej, jest to dla nich znaczne ułatwienie w poruszaniu się, a nie mają perspektyw na zmianę. Proponowane kwoty są absurdalnie wysokie. Wszelkie pojazdy, które służą do przewożenia osób o jakimkolwiek stopniu niepełnosprawności, powinny mieć możliwość wyłączenia.
Limity dla pojazdów zabytkowych/historycznych są również zbyt drastyczne - te samochody stanowią ułamek promila. Wyłączenie pojazdów jedynie 
przysługujące mieszkańcom Krakowa to dyskryminacja osób w Powiecie Krakowskim, które administracyjnie również podlegają choćby urzędom 
skarbowym i muszą do nich dojeżdżać.

############# Obszar wokół pierwszej obwodnicy. EURO 1 dla benzyny, EURO 4 dla diesli Dożywotnie wyłączenie dla autobusów zarejestrowanych przed wprowadzeniem SCT Ok Dożywotnie zwolnienie z zakazu ww. pojazdów
############# Mogą nawet zostać byleby obniżyć normy, tj. euro 1 benzyna euro 4 diesel Uniwersytety oraz akademiki euro 1 benzyna euro 4 diesel, średnia wieku pojazdów w Polsce(14,9l) nie pozwala większości samochodów z si lnikiem wysokoprężnym wjechać do 

krakowa(celowo z małej), jest to oczywiste wykluczenie obywateli  z mniej zasobnym portfelem
Tak, powinno się obniżyć normy dopuszczone przez strefę do 
euro 1 benzyna euro 4 diesel

Tragedia, widać cel tej strefy, zarobek na obywatelach, wycieranie sobie twarzy ekologią. Oraz dyskryminacja tych których nie stać na nowszy samochód. -

############# Żadnej strefy częstego powiecza Tak Euro4 20 lat Żadnych opłat Nie
############# Założenia są absurdalne, należy zdecydowanie odejść od tego pomysłu Nie, zdecydowanie to nie wystarczy, ta strefa powinna być znacząco większą. min 20 lat. bzdura, bezsens, za drogo!!! za mało, absurdalne, mieszkańcy okolicznych gmin i    właściciele krakowskich nieruchomości też powinni mieć taką możliwość i  to znacznie dłużej niż 5 

lat!!!!
############# Brak strewfy złą, strefy powinno ni być nie powinno być ogrqaniczeń nie to dyskryminujące dla mieszkańców innych miejscowości. słabo, wjazd powinien być bezpłatny i  bez ograniczeń jest to dyskryminujące,.
############# Propozycja Sct wsadźcie sobie ją w ***ę. Oby ta strefa była waszym kamieniem u nogi tak byście śie nigdzie nie dostali ......oczywiście wszyscy ci  kto to popierają i  ci  którzy to zatwierdzą. Euro 1 dla diesli  i  euro 1 dla benzyny Pracujący i  mieszkaniec Krakowa musi jeździć samochodem i jego strefa nie powinna w ogóle obowiązywac. Ten kto to wymyśli ł jest złodziejem. Oby mu pieniędzy nie brakło. Już pisałem mieszkańcy i  pracujący z poza Krakowa ludzie którzy to opłacaja podatki w mieście Kraków powinni być wyłączeni z Sct ich Sct nie powinna 

obowiązywać. Sct powinna obowiazywać przyjezdnych z innych miast turystów ekologów oraz oczywiści wszystkich ludzi którzy to zatwierdzą. 
############# jedna ul ica w centrum i tyle maksymalnie wystarczy żeby Unia Europejska uznała ze zastosowaliście SCT w mieście Całe miasto jest ważne, dla mieszkańców nie wyznaczone pojedyncze miejsca Jeśli  auto zostało dopuszczone do ruchu publicznego musicie to respektować Nie powinniście wprowadzać SCT nie każdego stać na nowe auto i  gdzie w tym ekologia żeby kupować sobie nowe auta zamiast używać jednego auta przez ki lkanaście lat Nagle auto się staje ekologiczne jeśli  dostajecie pieniądze? Każde auto powinno mieć prawo poruszać się po Krakowie bez względu na dyskryminację osób uboższych 
############# należy poszerzyć granicę po ościenne gminy
############# Tylko ścisłe centrum Wielkie centra handlowe, komplexy rozrywkowe Max euro2 Mieszkańcy bezterminowo To narusza konstytucje Wszystkie auta z ludźmi starszymi,chorymi,z uposledzeniami



############# W przypadku budowy w przyszłości P&R w innych lokalizacjach - powinny zostać przewidziane ulice dojazdowe w kierunku od granicy miasta do tych 
parkinów już na etapie planowania granic strefy.  

Uważam, że okres 5 lat wyłączenia spod wymogów SCT mieszkańców Krakowa to okres zbyt długi. Moją propozycją jest ustalenie zakresów lat wyłączenia spod wymogów SCT w zależności od rocznika produkcji  samochodu, tak aby eliminować samochody stopniowo jednak w 
najszybszym tempie najstarsze. Ponadto uważam, że czasowe wyłączenie spod wymogów SCT nie powinno dotyczyć osób płacących podatki w Krakowie równocześnie nie będących zameldowanymi na terenie miasta. 

Uważam, że takie rozwiązanie jest dobre. Sądzę jednak, że zastosowane stawki powinny być dużo wyższe. 
Moja propozycja jest następująca:
1. opłata za poruszanie się po mieście w okresie 1 godziny powinna zostać podniesiona do kwoty 6 zł - wtedy odpowiadałoby to cenie biletu normalnego na 
komunikację miejską, co być może stanowiłoby zachętę do pozostawiania samochodów na parkingach P+R i  kontynuowanie podróży tramwajem czy 
autobusem, a w przypadku codziennych dojazdów do pracy być może do kupna biletu okresowego MPK; natomiast dla przedsiębiorców dostarczających 
towary spoza miasta np. na giełdę Rybitwy czy plac Imbramowski kwota mogłaby zostać obniżona do 3 zł. 
2. w związku z powyższym kwota przeznaczona na abonament dzienny wynosiłaby 60 zł (dla przedsiębiorców 30 zł), natomiast na abonament miesięczny 1500 
zł (750 zł). 

W mojej propozycji  chodzi o zróżnicowanie opłat dla osób fizycznych oraz dla przedsiębiorców po to, aby zmniejszyć wpływ opłaty za wjazd/abonament, na 
cenę towarów i  usług podstawowych dla konsumentów. Z drugiej strony konieczność podnoszenia cen zachęci przedsiębiorców do wymiany samochodów 
dostawczych w szybszym tempie. 

Można byłoby rozważyć samochody dostawcze małych przedsiębiorców z terenu województwa- również dla nich ustalić zakresy lat wyłączenia zależnie 
od daty produkcji  samochodów, żeby zachęcić do wymiany najstarszych modeli. 

############# Krakow plus gminy przylegające do miasta Dla aut zarejstrowanych po 2025 roku Dla mieszkancow Krakowa i  gmin przyleglych Jak klasyczne dzielenie na bogatych i  biednych. Mozesz byc ekologiczny jeśl i  zapłacisz 
############# Brak strefy Jak wyżej. Strefa czystego transportu to zły pomysl Brak sct To rozwiązanie godzi w prawo własności prywatnej. To rozwiązanie to czysty rabunek ludzi których może nie stać na nowsze auto. Jak wyżej. Sct to zły pomysł 
############# Centrum , okolice rynku Euro 1 benzyna 

Euro 4 diesel 
Mieszkańcy odprowadzający podatkami powinni nie byc branie pod uwagę jeśli  chodzi o obowiązywanie strefy Kwoty jakie zaproponowano w tym rozwiązaniu są astronomiczne Pojazdy krakowian powinny być całkowicie zniesione  obostrzenia 

Pojazdu specjalne jak najbardziej niech mają wyłączenie 
Pojazdu historyczne zabytkowe powinny ich również nie obowiązywać sct

############# Krakowskie Planty Wszystkie szpitale, ośrodki zdrowia, prywatne gabinety lekarskie,kina, muzea.galerie handlowe 20 lat Kolejny podatek już dosyć za wszystko płacimy Jakie 5 lat....co potem wymyślicie opłaty za przejazdy mostami ???
############# Brak akceptacji  dla propozycji  obszaru strefy czystego transportu!

Ewentualnie strefa powinna być ograniczona tylko do 25% powierzchni miasta. Rozszerzenie strefy powinno odbywać się etapami. Pierwsze rozszerzenie  po 5 latach do 50% powierzchni, drugie rozszerzenie do 75% po 10 latach, trzecie po 15 latach. 
Za mała  ilość miejsc!
Należy wybudować duże darmowe parkingi na obrzeżach miasta, w miejscach gdzie jest komunikacja szynowa (tramwaj, kolej metro). Należy rozbudować: 
sieć czystego transportu publicznego, sieć ładowania samochodów elektrycznych i  wtedy wprowadzać strefy czystego transportu.

Wszystkie samochody mieszkańców Krakowa powinny być dopuszczone do ruchu do 15 lat.
Należy wprowadzić rekompensaty finansowe przy kupnie nowych samochodów, przy złomowaniu starych.

Za mały okres, powinien być wydłużony do 15 lat. Złe rozwiązanie ponieważ zwiększa koszty prowadzenia działalności gospodarczej. Koszty zapłacą mieszkańcy, zwiększone będą koszty dostaw towarów, usług 
budowlanych itp.

Należałoby promować właścicieli  pojazdów spełniających warunki wjazdu do ewentualnych SCT a nie wprowadzać opłat.
Nie należy wprowadzać uprzywilejowanych "stada świętych krów" zwolnionych z zasad SCT.
Niech pojazdy instytucji użyteczności publicznej będą przykładem nowoczesności.

############# Pierwsza obwodnica, a najlepiej Rynek bo tam sami turyści a nie mieszkańcy Każdy duży parking przy Centrach Handlowych np M1 Castorama i  inne, bo ktoś czyli  zamiastowy klient musi tam robić zakupy aby mieszkaniec Krakowa 
pracujący tam i  składający Pit miał z czego żyć i zarobić na urzędników w Krakowie

EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 Jakby ludzi było na to stać to już by dawno jeździl i  autami prosto z salonu. Proponuję niech każdy radny , który jest za SCT kupi każdemu mieszkańcowi 
Krakowa i  przyjezdnemu z małopolski nowy samochód

Każdy samochód ma w dowodzie miejsce zameldunku, czyli jak jest w Krakowie zameldowany to powinien być zwolniony dożywotnio. W konstytucji  jest 
prawo własności i  to właściciel powinien decydowąć o  samochodzie, a nie ktoś inny

############# Wyłącznie powinno obejmować tylko dojazd do pętli  tramwajowych i  autobusowych oraz przystanków kolejowych na obrzeżach miasta. Na terenie 
Krakowa znajduje się tak wiele szpitali  i  przychodni, że umożliwienie dojazdu do nich pojazdom wysokoemisyjnym może stanowić pole do nadużyć, bo nie 
da się zweryfikować, dokąd faktycznie zmierza pojazd. A skoro wolno dojechać do Prokocimia, to dlaczego nie do innych szpitali? Wyłączenie 
problematyczne.

Okres wyłączenia jest za długi. Maksymalnie 3 lata Okres 3 lat jest zbyt długi. Maksymalnie 2 lata.

############# Strefa nie powinna obowiązywać w całym obszarze miasta tylko w centrum gdzie ruch jest największy jeśli  takowa ma już powstać. Szpitale powinny być dostępne dla każdej grupy społeczności bez znaczenia czy auto spełnia takie czy owakie normy. Ogólnie moim zdaniem to jest zniewalanie człowieka, tym bardziej patrzeć że Europa a zarazem Unia Europejska to jest zaledwie nie wielki  kontynent 
który tej emisji  generuje tyle co Tokio. Po wprowadzeniu w Polsce w/w strefy nie zmieni  się za wiele. Kraków jest od kilku lat ekstremalnie 
zabudowywany i  to jest największy problem bo deweloperzy powinni  odpowiadać za smog w Krakowie, dzięki nim miasto straciło tzw. "przewiem" który 
pozwalał przepchać wszelakie osady, smogi i  inne pierwiastki z powietrza a tak to blok na bloku blokuje te wentylację.

Takie coś nie powinno mieć miejsca. Jeśli  kupiłem auto i  zarejestrowałem je w danym mieście to powinienem móc z niego korzystać bez terminowo do czasu aż skończy się opłacalność inwestowania w dany samochód. Weźmy pod lupę też to że wiele osób pasjonuje się autami z 
tamtej epoki (lata 1930 1999) i  dla nich to jest nóż w plecy bo nie każdy chce rejestrować samochód na żółte blachy. To jest kolejny przykład ograniczania wolności.

To jest kradzież w biały dzień tylko ładniej ubrana w słowa. Skoro samorząd miasta nie potrafi  inaczej zdobyć pieniędzy to trzeba okradać kierowców którzy 
niestety ale się na takie rzeczy godzą. 500 zł za miesiać? Dla niektórych mieszkańców krakowa to jest 1/3 albo 1/4 wypłaty. Jak już faktycznie ma być ta opłata 
to niech będzie w rozsądnych pieniądzach max 200 zł..

Dla mnie ta strefa to jest po prostu kiepski żart. W samej Warszawie jak tak zrobi li  to jednak się ockneli  bo miasto straciło turystów oraz klientelę. To 
samo będzie z Krakowem który i  tak się dość mocno pogrąża przez np. patodeweloperkę. Pojazdy zabytkowe 50 razy do roku. A w jaki sposób to ktoś 
będzie sprawdzał? Wtedy się zacznie patologia bo wszędzie będą jeździć zabytkowe auta albo kolekcjonerskie lub nawet znajdą się tacy co będą mieli  
dostęp do zrobienia adnotacji  o pojeździe specjalnym. Osoby które za tą strefą głosowały powinny zostać przebadane bo nikt zdrowy na umyśle nie 
wrzucił takiej kpiny na całe miasto.

############# wjazd do sct powinien zależeć od wagi pojazdu i  rzeczywistej emisji  z uwzględnieniem emisji  podczas wypalania fi ltrów cząstek stałych. SCT w takiej formie jak teraz będzie dopuszczalna wyłącznie jeśli  każdy radny będzie zmuszony poruszać się po krakowie tramwajem lub 
rowerem.

Normy emisji  nie uwzględniają procesu wypalania fi ltrów cząstek stałych, który może się uruchomić podczas jazdy alejami lub 3 obwodnicą. Czyli  nie chodzi o ekologię tylko o pieniądze

############# Sct powinno obejmować strefy blisko rynku głównego Uważam że dojazd do miejsca pracy powinien być możliwy pomimo obowiązującej sct Uważam że wymagania są zbyt wygórowane. Głupota jest rozpatrywanie możliwości wjazdu tylko przez pryzmat normy euro. Auta z dużymi silnikami 
spełniające e6 wydzielaj więcej szkodliwych substancji  niż te z niejszymi np e4 

Uważam że jest to dobre podejście. Powinna zostać też wprowadzona strefa przejściowa dla ludzi spoza Krakowa Jest to rozwiązanie tak samo głupie jak cała strefa. Nie chodzi w tym wszystkim o nic innego jak o kolejne wyciąganie kasy z portfeli  obywateli  Uważam że do l isty powinny zostać dodane samochody osób niepełnosprawnych 

############# Brak strefy Nie powinno być strefy - sprzeciw Brak Sprzeciw Sprzeciw ludzie nie chcą sct. Oplaty czyli  chodzi tylko o kasę!!! Sprzeciw! Brak sct w krakowie ludzie tego nie chcą 
############# Granice Strefy Czystego Transportu to absurd, wymogi w/w strefy powinny objąć tylko ścisłe okolice rynku. Jak wielokrotnie zostało to już udowodnione, bezpośrednie ograniczenie swobody mieszkańców przez zakaz korzystania ze swoich samochodów, nie wpływa znacząco na 

poziom emisji  spalin. 
Ograniczenie dla normy EURO1 dla benzyny oraz EURO4 dla diesla to wystarczające obostrzenia pozwalające na uzyskanie zamierzonych efektów - 
ograniczenia emisji  spalin. Większość mieszkańców nie popiera idei strefy czystego transportu, uwarunkowane jest to głównie dramatycznym stanem 
komunikacji  miejskiej w Krakowie - częste awarie systemu, niemożność zakupu i  korzystania z biletów miesięcznych, opóźnienia występujące na 
większości l inii . Samochód daje mieszkańcom wystarczającą swobodę, którą usilnie stara się nam odebrać.

Zameldowani mieszkańcy Krakowa powinni tym bardziej zostać wyłączeni  z wymogów strefy czystego transportu. Większość emisji  spalin pochodzi z zewnątrz Krakowa - przyjezdnych itd. Według mnie, 5 lat to minimum na jaki okres powinni zostać wyłączeni mieszkańcy 
Krakowa z wymogów SCT.

Powyższe rozwiązanie to szczyt absurdów. W jakim celu wprowadza się opłaty umożliwiające korzystanie z dróg publicznych? Wspomniana opłata magiczne 
obniży poziom emisji  spalin, czy jednak jej celem jest zasilenie budżetu miasta? Rozwiązaniem, na które w ostateczności mogliby przystać przyjezdni to 
ograniczenie czasowe w skali roku na przebywanie pojazdu w SCT - chociażby maksymalnie okres miesiąca w skali  roku. 

Lista wyłączeń jest bardzo dobra. Pojazdy historyczne/zabytkowe powinny zostać wyłączone całkowicie z ograniczeń strefy czystego transportu. Z reguły 
pojazdy te nie jeżdżą często po drogach, stąd nie mają większego wpływu na poziom emisji  spalin. 

#############
############# Strefa ograniczona do Starego Miasta (ścisłego centrum).

Samochody obecnie zarejestrowane w kraju nie powinny być objęte ŻADNYMI OGRANICZENIAMI. Ograniczenia ewentualnie dla nowo rejestrowanych samochodów.
Strefa ograniczona wyłącznie do Starego Miasta (ścisłego centrum). 
Samochody obecnie zarejestrowane w kraju nie powinny być objęte ŻADNYMI OGRANICZENIAMI. Ograniczenia ewentualnie dla nowo rejestrowanych 
samochodów.

Samochody obecnie zarejestrowane w kraju nie powinny być objęte ŻADNYMI OGRANICZENIAMI. Ograniczenia ewentualnie dla nowo rejestrowanych 
samochodów.

Samochody obecnie zarejestrowane w kraju nie powinny być objęte ŻADNYMI OGRANICZENIAMI. Ograniczenia ewentualnie dla nowo rejestrowanych samochodów. Samochody obecnie zarejestrowane w kraju nie powinny być objęte ŻADNYMI OGRANICZENIAMI. Ograniczenia ewentualnie dla nowo rejestrowanych 
samochodów w strefie obejmującej ścisłe centrum miasta.

Samochody obecnie zarejestrowane w kraju nie powinny być objęte ŻADNYMI OGRANICZENIAMI. Ograniczenia ewentualnie dla nowo rejestrowanych 
samochodów w strefie obejmującej ścisłe centrum miasta z wyjątkami dla mieszkańców, dojeżdżających do pracy itp.

############# Brak strefy gdyż przy obecnej jakości powietrza nie jest wymagane jej wprowadzanie Każde auto które ma aktualny przegląd techniczny niezależnie od normy euro może się poruszać po całym terenie miasta i  województwa. Zakup samochodu spełniającego wyżej wymienione normy przez Urząd Miasta Krakowa dla każdego mieszkańca Małopolski który musi wymienić auto by mógł wjechać do Krakowa Rozbój w bialy dzień,  działanie na rzecz wykluczenia mieszkańców i podział na biednych i  bogatych. Auta zabytkowe  i historyczne bez żadnych ograniczeń wjazdów wyjazdów i l imitów. Wolność dla mieszkańców co do wyboru środka transportu. NIE DLA 
SCT !!!!!!!!!!!!!!!!!!!!

############# ścisłe centrum miasta pierwsza obwodnica a nie całe miasto!!!! benzyna lpg euro 1 diesle euro 3 mieszkańcy Krakowa bez ograniczeń bezterminowo złodziejstwo mieszkańcy Krakowa bezterminowo 
############# Moim zdaniem Strefa Czystego Transportu w ogóle nie powinna być wprowadzana, albowiem w ten sposób ograniczona jest wolność przemieszczania się, swobody poruszania, jak też dokonuje się wykluczenia i  dzielenia mieszkańców Krakowa, ze względu na posiadany 

samochód. W moim przekonaniu tworzenie Strefy Czystego Transportu jest niedopuszcalne.
############# Euro 1 dla obszaru 1 obwodnicy, bezterminowe wykluczenie już zarejestrowanych samochodów . Mieszkańcy powinny być wykluczeni bezterminowowo Negatywnie - auta nie staną się nagle ekonomicznie gdy właściciel zapłaci Samochody z LPG
############# obszar wokół pierwszej obwodnicy, oraz ograniczenia EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla, oraz bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 to max bezterminowe wyłączenie spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców Krakowa i  powiatu krakowskiego miejskiego te, które wymieniono plus dodatkowo pojazdy osób pracujących w obrębie strefy.
############# Nie wprowadzać, nie robić ludzi debil i Cały korków powinien być taka strefa 1769 rocznik 999999 lat wyłączenia dla wszystkich LUDZI Słabe, trzeba by zaraportować na co ta, opłata poszła że nagle można wjechać takim autem do strefy, jakoś udowodnić że środki zostały przekazane na 

wyłapanie CO2 auta
Słaby pomysł, niech każdy może, bo tak mówi konstytucja 

############# Strefa Czystego Transportu z ograniczeniami dla samochodów z si lnikami diesla EURO 6 i  wyżej która miałaby zostać wprowadzona w drugim etapie powinna zostać ograniczona do obszaru I Obwodnicy (wyłącznie Stare Miasto). Równie ważnymi miejscami powinny być: 
- Tauron Arena Kraków;
- Opera Krakowska;
- wszystkie centra biurowe: tj. Fabryczna Office Park, Quattro City Center, Vinci + Opolska Business Park, Bonarka;
Zasadne powinno być pytanie co z Urzędami obsługującymi organy wojewódzkie. Podatnicy jako obywatele z założenia powinni mieć równy dostęp do tych 
urzędów (bez wykluczenia komunikacyjnego). W związku z powyższym również dojazd do siedziby Siedziby Sejmiku czy Urzędu Wojewódzkiego oraz 
Wojewódzkiej Komendy Policji  na ul. Mogilskiej również nie powinien być objęty obostrzeniami.

Najbardziej restrykcyjne przepisy powinny dotyczyć tylko obszaru Starego Miasta. Zmniejszenie ruchu samochodowego na pewno wpłynie na pozytywny 
wizerunek centrum Krakowa. Dla reszty obszaru max. wymaganie to Euro 4 dla samochodów spalinowych i  Euro 6 dla Diesli, bez zwiększania tych 
obostrzeń w kolejnych etapach.
Zdecydowanie lepiej postawić na politykę zielonego Krakowa tj. więcej parków i  przestrzeni zielonej a mniej betonowy zwłaszcza związanej z gigantyczna 
rozbudowa infrastruktury mieszkaniowej przez deweloperów bez zachowania zdroworozsądkowych założeń urbanistycznych. Budowanie bloków "na 
sobie". Kraków może rozrastać się na zewnątrz a nie puchnąć w środku zabierając kolejne tereny zielone.  

Zdecydowanie trudno wyobrazić sobie jak będzie sytuacja ekonomiczna mieszkańców w ciągu 5 lat. Ten okres powinien zostać wydłużony do 8 lat - w tym czasie powinny zostać dokończone wszystkie większe inwestycje związane z transportem miejskim, być może będzie to w 
jakiś sposób rekompensować tym którzy  ucierpią na SCT w Krakowie i  nie będą doświadczać wykluczenia komunikacyjnego. Dotyczy to zwłaszcza mieszkańców obrzeży Miasta. 

Jest to zdecydowanie rozwiązanie które sprawią że mieszkańcy województwa którego Kraków jest stolicą zostają w pewien sposób potraktowani  jak obywatele 
drugiej kategorii . Wyłączenie powinno dotyczyć wszystkich mieszkańców województwa którzy również mają interesy życiowe związane z tym miastem a podatki 
tych obywateli  często służą rozwojowi całego regionu którego Kraków również jest częścią. 

Zdecydowanie powinni zostać tutaj dołączeni mieszkańcy całego województwa. Kraków to stolica jednostki samorządowej i  znajdują się tutaj Urzędy 
które obsługują spraw mieszkańców tego regionu. Nie maga być w jaki kołowej sposób ograniczani lub podnosić dodatkowe koszty z racji wprowadzenia 
tego rozporządzenia.  

############# Po co jakieś strefy , każdy jedzie jak potrzebuje , bez sensu. Bez sensu strefy .Nikt nie jeździ bez sensu!!!!!!! Nie mam propozycję , niech zostanie tak jak jest . Tak , powinno być zmienione .....
Nigdy 

Naprawdę głupota jadąc do lekarza mam płacić za to że wjadę plus parking .....czy to jest normalne???? Super to do Krakowa ludzie z mniejszych miejscowości nie wjedziemy .....ale mieszkańcy starymi autami do Naszych lasów zanieczyszczając nas  bez 
problemu wjadą i  będą spacerować po lasach i.dolinkach  , czy to jest normalne???? .

My też opłaty będziemy pobierać bo czemu nie .
Niech będzie to sprawiedliwe .

############# Strefa powinna być ograniczona do ścisłego centrum Krakowa. Cały Kraków poza ścisłym centrum powinien być zwolniony ze strefy W ścisłym centrum normy mogą zostać. Poza centrum należy prowadzić po prostu kontrolę zanieczyszczeń spalin i  wyłapywać auta które nie powinny 
przejść przeglądu. Co z tego że auto jest młode i  spełnia wymogi skoro jest zmodyfikowane i  nie ma prawa przejść przeglądu 

Wyłączenie powinno dotyczyć przynajmniej powiatu krakowskiego. Jeżeli  opłata to dla wszystkich Dlaczego akurat księża?! 

############# W ogóle nie wprowadzać Wszystkie szpitale,przychodnie, urzędy Euro 1 dla benzyny i  Euro 4 dla diesla Powinno być sprawiedliwie dla wszystkich Złodziejstwo w biały dzień Pojazdy historyczne bez żadnych czasowych zakazów wjazdu
############# Granice ok Zawyżone standardy emisji  euro. Dla diesla powinno być maxymalnie euro 5. Nie wszystkich stać na zmiane samochodu, a ludzie pracują w Krakowie i  

muszą dojeżdżać do niego i  poruszać się po nim.
Powinno być wyłączenie dla wszystkich osób odprowadzających podatki w Krakowie a nie tylko dla mieszkańców... Rozwiązanie dla bogatych... czyli  jak masz pieniądze, to wjeżdżasz każdym autem i jesteś "eko".

############# Rynek Główny i  pierwsza obwodnica 
############# Obszar sct do pierwszej obwodnicy Euro 1 dla samochodów benzynowych i  euro 4 dla samochodów z silnikiem diesla Dożywotnie wyłączenie dla mieszkańców Krakowa, park samochody i  tak sam się naturalnie wymienia na nowsze ekologiczniejsze samochody W porządku dla przyjezdnych
############# Ścisłe centrum- okolice rynku głównego Nie mam zdania Brak propozycji  10 lat dla mieszkańców Bez sensu Brak uwag
############# Rynek Główny Po co jeżeli  strefa będzie na rynku  EURO1 dla benzyny i  EURO4 dla diesla bezterminowe wykluczenie dla wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed 1 l ipca 2025 skoro nie stać kogoś na nowszy samochód to stać go będzie na opłaty. Czy Ktoś tam myśleć choć troszeczkę Każdy zameldowany w Krakowie jest mieszkańcem i nie potrzebuje innego potwierdzenia .A jak macie z tym problem to w dowodach powinny wrócić 

zameldunek, tak jak w każdym dowodzie samochodu jest przypisany do osoby i  miejsca
############# Tylko ścisłe centrum. Wszędzie poza ścisłym centrum. Maksymalnie euro4 potwierdzone pomiarem realnej emisji , a nie wypisem z homologacji  pojazdu. Źle, opłata nie czyni samochodu ekologicznym. Lista będzie zbędna jeśli  strefa zmieni  swoje podstawowe założenia co do wielkości i  dopuszczenia względem norm emisji .
############# SCT powinna obejmować ścisłe centrum Krakowa tj. terenu Starego Miasta i  powinna być całkowita tj. dotyczy wszystkich z wyłączeniem służb, zaopatrzenia i  pogotowia ratunkowego. W szczególności powinna dotyczyć administracji  państwowej i  samorządowej, samochodów 

typu SUV, l imuzyn itp.
1. Wyłączenie samochodów z  uwagi na spełnienie norm EURO, jest niemioarodajne. Jesteśmy świadkami seri i procesów w których producenci samochodów są oskarżani o fałszowanie wyników testów zgodności z normami.
2. Wyłączenia powinny się odbywać na podstawie stanu technicznego, emisji  spalin i  pojemności si lnika a nie rocznika samochodu.
3. Rada Miasta nie ma delegacji  ustawowej na ograniczenia w użytkowaniu majątku osobistego, jeżeli spełnia on wymogi stawiane przedmiotowi użytkowania wg. przepisów szczegółowych zawartych w ustawie o ruchu drogowym i rozporządzeniach.
4. Projektodawcy nie przedstawili dowodów naukowych, symulacji  i  innych przesłanek w jaki sposób ograniczenie ruchu samochodowego w całym Krakowie wpłynie na poziom zanieczyszczenia, stężenie NOx oraz inne parametry zanieczyszczeń w poszczególnych punktach i  
dzielnicach.
5. Przedstawiony projekt jest obrazem nieuctwa i  aberracji piszących oraz promujących to rozwiązanie. Wyrażam opinię o ich całkowitym braku wiedzy chemicznej i  fizycznej dotyczącej procesów oraz prekursorów zanieczyszczenia smogiem typu Los Angeles. 
6. Postuluję o przymusowe kursy chemii atmosfery dla osób piszących i  promujących projekt. W równym stopniu dotyczy to wszelkiej maści aktywistów, społeczników oraz radnych. 

SCT powinna obejmować ścisłe centrum w Starym mieści , obrębie Alej 3 Wieszczów i  Plant. Projektodawcy nie dysponują przesłankami opartymi na 
rzetelnej wiedzy naukowej rozszerzając strefę na obręb praktycznie całego miasta. 
Niniejsze będzie utrudnieniem w jego rozwoju.

Fałszowanie testów zgodności z normami EURO są powszechne wśród koncernów produkujących samochody. Oparcie założeń na tych normach jest 
błędne. Emisja jest wypadkową pojemności si lnika, stanu technicznego, filtrów oraz rodzaju paliwa i  sposobu spalania, co za tym idzie ma ona cechę 
addytywności. Zatem nowoczesne si lniki  będą emitowały więcej zanieczyszczeń w szczególności jeśl i  mają duże pojemności, zużycie paliwa oraz 
napędzają ciężkie samochody (SUV)

Radni nie mają żadnych kompetencji  do rozporządzania majątkiem mieszkańców oraz ograniczania ich funkcjonalności. Z tego powodu działają oni wbrew zapisom konstytucyjnym. Nie ma nic do rzeczy, ustanawianie l imitów czasowych dla przedmiotów i części majątku, 
legalnie nabytego i  wyprodukowanego zgodnie z przepisami, homologowanego i spełniającego wytyczne Ustawy o ruchu drogowym. 

Przedstawione rozwiązanie stoi w sprzeczności z zapisem konstytucyjnym o swobodzie dyspozycji  mieniem. Stanowi próbę dodatkowego opodatkowania za 
pomocą opłaty lokalnej i  wyłudzenia.
Projekt nie przedstawił sposobu obliczenia stawki. Po prostu ustalono jej wysokość na podstawie czyjegoś "widzi mi się". Działania promujących rozwiązanie 
SCT stoi w sprzeczności z rozwojem komunikacyjnym Krakowa, nie wnosi rozwiązań usprawniających ruch samochodowy, ograniczani korków, przebudowę 
ulic itp. Ogranicza się on wyłącznie do usunięci większości samochodów na podstawie uchwały o wątpliwych przesłankach.

Lista wyjątków nie jest l iczna i  stanowi minimum. Rada miejska nie ma kompetencji  do dzielenia mieszkańców na bardziej lub mniej uprzywilejowanych 
wprowadzając zasady takiego podziału, np. rocznik lub rodzaj spalanego paliwa w samochodzie. Rada Miejska stanowi prawo lokalne w uzupełnieniu 
przesłanek nadawanych przez Ustawy a nie stojących w sprzeczności z nimi. Prawo to nie dotyczy osób które nie zamieszkują na terenie objętym uchwałą. 
W dalszym siągu ni przedstawiono konstrukcji  prawnej w jaki sposób przepisy maja obowiązywać na terenie dróg prywatnych i  osiedlowych oraz 
bodących w rządzie powiatów oraz GDDKiA.
Powyższe stanowi augment o całkowitym braku poszanowania mieszkańców, promocji  rozwiązań obarczonych błędem prawnym oraz stojących w 
sprzeczności z nauką i  zdrowym rozsądkiem.

############# Obecna strefa jest zbyt szeroka. Można by rozważyć podstrefy (na wzór podstref płatnego parkowania), w których obowiązywałyby inne warunki wjazdu np. surowsze w samym centrum Krakowa, łagodniejsze dalej od centrum np Euro 3 dla benzyny. Zbyt surowe, wymagają wymiany samochodu w pół roku, a co w przypadku gdy ktoś kupił samochód rok temu przed byłą niedoszłą strefą spełniający tam 
wymogi a aktualnie nie?

Dyskryminacja i  nierówne traktowanie obywateli. Zbyt wysokie opłaty. Możliwość wjazdu studentów dziennych studiów stacjonarnych niemieszkających na terenie strefy.

############# Granicą powinna być 2 obwodnica Ograniczenie SCT do ściśle o centrum nie wymusza wprowadzenia wyłączeń Euro4 diesel
euro 1 benzyna

Pełny wjazd dla aut zarejestrowanych przed 1.07.2015, po tym terminie Euro4 dla diesla, euro 1dla benzyny Nie jest potrzebne jeśli  ograniczyć wielkość strefy Samochody osób z niepełnosprawnością i  osób w wieku emerytalnym 

############# Tak, zapoznałem się. Samochody produkowane po 2010 roku i  spełniające m.in normę Euro 5 dla diesli , wyposażone w katalizator czy fi ltr DPF nie są szkodliwe bardziej, niz 
nowoczesne auta np z lat 2020-2024, posiadające duże, doładowane silniki  spalinowe - np. 6.4l, V8 itp. 

To rozwiązanie powinno być zmienione, ponieważ znaczna i lość osób z poza miasta pracuje w nim, napędzając tym samum gospodarkę samego miasta. To rozwiązanie spowoduje tylko wprowadzenie nowego podatku, któremu jestem przeciwny. Samochody zabytkowe powinny mieć dożywotnie pozwolenie wjazdu do strefy

############# brak strefy czystego transportu zlikwidowanie strefy czystego transportu Samochody wyprodukowane z normami EURO 1, Euro 2, Euro3, Euro4, nie mogły być homologowane na najnowsze normy EURO ponieważ te normy wtedy 
nie istniały. Prawo nie działa wstecz

Nie można wymusza na ludziach zmiany samochodu jeżeli  ten jest sprawny i  przechodzi badania techniczne, a jedynie rządzącym się wydaje że poprawi się jakoś powietrza. Ludzie ogarnijcie się, Europa staje się skansenem świata. Kasa, kasa, kasa, czy po wniesieniu opłaty samochód przestanie zatruwać środowisko? Brak słów, ręce mi opadają 

############# Obszar SCT powinien być modyfikowany w zależności od pomiaru zanieczyszczeń, aktualizowany nie częściej niz co tydzien. Plus wszystkie obszary administracji publ icznej, ale dla petentów. Dla pracownikow bedzie to jak SCT (analogicznie jak zaklady pracy dla petentow, żeby 
było uczciwie).

Norma EURO nie jest aktul izowana po sprzedaży auta przez salon, błedy producenta nie sa korygowane, powinna byc mierzona prawdziwa emisja 
spalin. Nowe auta bez katalizatorow powinny byc traktowane jak stare diesle bez DPF. Trzeba uczciwie l iczyc co wychodzi z rury wydechowej, a nie i le 
pieniążków warte auto.

Nie ma sensu, jeżeli  myslimy o utrzymaniu dobrej jakosci powietrza. Z opłat SCT powinno sie zbudowac fundusz, aby mieszkancy krakowa mogli  zmodernizowac auta, aby spełnic normy spalin. Ciekawa moglaby byc dzierzawa kataliztoarow/dpf montowanych do starych aut 
(miasto pozostaje wlascicielem elementu, zeby nikt nie sprzedał:)).

Bez sensu, pieniądze nie poprawiaja powietrza. Juz lepiej przydzielic i lość h ktore moze "nielegalny" w miesiacu przeznaczyc, a poza l imt - zakaz wjazdu. Np. 
24h jak w przypadku odebrania dowodu przez policje lub 48h. 

Wyjatki tylko dla pojazdow specjalnych i  uzytecznosci publicznej (straz, policja, karetka ale i smieciarki etc) - inne typu zabytkowe etc. kazdorazowo 
uchwala miasta przez glosowanie jawne. 

############# Granice pierwszej obwodnicy Nie uważam, SCT powinno obejmować 90% samochodów codziennie poruszających się po Krakowie. Auta obecnie zarejestrowane należące do obywateli  Krakowa i  obwarzanka krakowskiego powinny być bezterminowo zwolnione z wymogów strefy Promowanie bogatych.
############# Ankieta zawiera z góry założoną tezę, że muszę się zgadzać na SCT i  mogę ją tylko "zmodyfikować". jest to zaprzeczenie konsultacji  publicznych i  wysłuchania głosu mieszkańców.

SCT powinna obejmować jedynie ścisłe centrum i kazimierz (centralny). 
Pytanie z góry zakłada, że "uważam że to dobra propozycja" i  jedynie są inne ważne miejsca. Uważam, że to złe miejsca, bo jest ich za mało i  będą 
zapchane. Te miejsca na wjeździe do Krakowa i  tak są zakorkowane i  utworzenie tam punktów "wjazdu" bez zapewnienie bardzo dużej bezpłatnej ilości 
miejsc parkingowych, spowoduje, że te obszary jeszcze bardziej się zakorkują. Życie mieszkańców w tych okolicach pogorszy się jeszcze bardziej bo będzie 
tam nagromadzenie samochodów i zapchana będzie każda wolna przestrzeń.

Rok produkcji  czy standard emisji  Euro jest bez sensu, bo np. stary mały samochód emituje mniej spalin niż duży nowy suv z potężnym silnikiem. Poza 
tym system taki promuje bogatszych ludzi, których stać na kupno nowych samochodów.

Ograniczenie strefy do ścisłego centrum i ścisłego kazimierza. Promowanie bogatych i  uprzywilejowanych kosztem równości. Propozycja powoduje, że SCT jest, ale jej nie ma. Skoro z góry wiemy, że jest zła, nieakceptowalna to należy od niej odstąpić.

############# Żadne granice nie są potrzebne bo cały pomysł tej strefy jest bez sensu Wjazd dozwolony dla wszystkich pojazdów które otrzymały homologacje i  są zarejestrowane Dla mieszkańców na stałe wjazd bez ograniczeń Rozwiązanie pod tytulem "Nie możesz zanieczyszczać powietrza, chyba że zapłacisz" - czyste złodziejstwo Wszystkie pojazdy powinny mieć dozwolony wolny wjazd ponieważ sct nie pomoże a tylko zaszkodzi (i  pochłonie koszty)
############# Strefa czystego powietrza powinna być  w obrębie wyłącznie starego miasta. W mieście są również inne szpitale z których korzystają przyjezdni pacjenci. Oferta wyłącznie dla zamożnych mieszkańców. A co z osobami mieszkającymi w powiecie krakowskim i dojeżdżającymi do pracy w Krakowie. Opłaty za parkowanie w strefach+ opłaty za wjazd do miasta. To jest już absurd.
############# Obniżyć wymagania, benzyna EURO 1, diesel euro 3, dożywotni wjazd już posiadanymi samochodami Strefa maksymalne w obrębie 2 obwodnicy Średni wiek samochodu to 16 lat, muszą mieć możliwość wyjazdu przynajmniej samochody w średnim wieku. Może nieco starsze? 20letnie wszystkie 

typy paliwa.
Już posiadane samochody dożywotni dojazd do miasta, nie tylko dla mieszkańców. Niesprawiedliwe. Osoby starsze (60+ lat), renciści, uczniów, mieszkańcy.

############# Samochody powinny być badane pod względem emisji  spalin, nie powinno być żadnych ograniczeń dla aut bądź norm emisji  dla poszczególnych aut. Brak, nie powinno być ograniczeń pod względem wieku pojazdu oraz jego normy EURO. Norma Euro 1 SCT nie powinna zostać wdrożona Nie jest to odpowiednie rozwiązanie, nie każdego stać na nowy samochód. SCT nie powinna powstać, miasto powinno być dla wszystkich zmotoryzowanych.
############# Strefą powinna objąć jak najwięcej miasta, skandalem jest to że centrum Krakowa stało się obwodnicą dla podkrakowskich miasteczek. Argument ze ludzie tu pracują jest niewystarczający. My tu żyjemy i  chcemy oddychać i  nie stać w korkach. Do miasta można dojechać 

komunikacją. Można jechać jednym autem a nie 3 z jednego domu. 
Miasto powinno zostać pokryte strefą krótkiego parkowania, mieszkańcy powinni korzystać z miejsc parkingowych dla mieszkańców a przyjezdni powinni 
mieć możliwość załatwienia spraw. W krótkim czasie później wysokie opłaty 

Jak najwcześniej powinno się zrobić porządek z autami które zanieczyszczają powietrze Wysokich oplat Kampery 

############# Obszar pierwszej obwodnicy. euro 1 dla benzyny euro 4 dla diesla Latanie dziury w budżecie Krakowa.
############# Tylko i  wyłącznie ścisłe centrum Całe miasto powinno być dostępne dla mieszkańców Śmiech na sali , największe normy na świecie… max euro 3 dla diesla 
############# Wewnątrz Alej Trzech Wieszczów Nie ma to sensu, emisje maleją w naturalny sposób. Wprowadzenie strefy powinno jedynie wypełnić formalne zobowiązania. 10 lat Nie powinno być takiej możliwości Całkowita abolicja dla mieszkańców dla aut już posiadanych. 
############# Strefa wewnątrz II obwodnicy, czyli  ścisłe centrum jak w Warszawie Początkowo diesle euro 5 i  benzyny euro 3 Bez różnicy Ciężkie do egzekwowania Seniorzy, auta historyczne 
############# Nie ma zgody dla wprowadzenia jakiejkolwiek SCT, lepsze efekty przyniosło by poprawienie przepustowości głównych arteri i . Posiadam 20 letni samochód, o który bardzo dbam i jest w stanie perfekcyjnym, zainwestowałem w niego masę pieniędzy i  czasu. Nie mam zamiaru 

kupować dodatkowego auta aby z masą walizek dojeżdżać tramwajem do wynajmowanego mieszkania (jestem często w trasie). 
Dla mieszkańców w ogóle powinni zostać wyłączeni  z jakichkolwiek ograniczeń. Wiele osób zainwestowało oszczędności życia w mieszkanie i  posiada stary samochód aby jakkolwiek się poruszać . W obecnej sytuacji  miasto pozbawia mieszkańców prawa do swobodnego 
przemieszczania się. 

Totalnie bzdurne. Przez to można rozumieć, że jeżeli  kierowca zapłaci to zanieczyszczenia już nie będą szkodliwe, a jeżeli  nie zapłaci to będą ? Nie mam zdania, jedyne pojazdy, jakie nie powinny mieć wjazdu do miasta to tylko takie, których stan może bezpośrednio stwarzać niebezpieczeństwo na 
drodze oraz takie, których praca może przekraczać znacznie przyjęte normy emisji hałasu. 

############# Wycofać ją całkiem. Rok produkcji  od 1900. Tak, zmienić to i  wycofać. Po co opłaty? Chyba że zapłacą za to urzędnicy, to tak.
############# Wyeliminować całkowicie- brak badań udostępnionych które by potwierdzały że pojazdy powodują zanieczyszczenia w taki stopniu który by mógł powodować problemy dla mieszkańców W czasie covid ruch był bardzo mocno ograniczony, pojazdy tylko stały a mówiło się o jednym z gorszych wskaźnikach jakości powietrza w tym czasie Każdy powinien móc jeździć swoim pojazdem, a przyczyny problemu trzeb szukać gdzie indziej Krakowianin odprowadzający podatki lub nie, kazdy powinien móc poruszac się po swoim mieście niezależnie od statusu materialnego. Ogólnie każdy powinien móc wjechać i  to za darmo, drogi są publiczne Każdy powinien móc wjechać, księża , sądy , prokuratura, ministrowie itp oni i tak pewnie mają auta lepsze niż Euro 6, katolik który chce dostać się do 

kościoła powinien móc wjechać by nie godzić w sfere religijną, sprzedawca do sklepu by klienci mogli  zrobić zakupy, fryzjer by kl ienci mogli  przyjść 
zrobić fryzurę itp - KAŻDY 

############# Strefa powinna obejmować wyłącznie ściśle centrum miasta np. Wyłącznie stare miasto. Takie postanowienia dotyczące strefy powodują wykluczenie społeczne osób mniej zamożnych. Punktów park and ride powinno być kilkanaście wokół 
całej strefy, w miejscach dogodnych komunikacyjne, a pozostawienie na nich auta powinno być darmowe oraz uprawniać do darmowego przejazdu 
komunikacja miejska. 

Wymagania w przedstawionej formie, obejmujące obszar większy niż ściśle centrum miasta są nieakceptowalne. Ogromną i lość osób, która mieszka poza Krakowem i dojeżdża do Krakowa do pracy lub do rodziny mieszkającej w Krakowie nie będzie mogła skorzystać z takiego wyłączenia. Kolejny raz powoduje to wykluczenie osób mniej zamożnych z komfortowego i  dostosowane go do 
indywidualnych potrzeb sposobu transportu po terenie miasta. 

Wszelkie opłaty są dodatkowym obciążeniem finansowym obywateli  na które nie powinno być zgody. Ponadto opłaty te, wymierzone we właścicieli starszych 
pojazdów, których nie stać na zmianę auta na nowsze, dalej powodują dodatkowe koszty, na które znaczna część osób nie będzie mogła sobie pozwolić. 

Strefa powinna obejmować wyłącznie ściśle centrum i wtedy takie wyjątki miałyby jakiekolwiek znaczenie. W obecnej formie wyjątki te mają nieistotny 
wpływ na całość bezsensownego pomysły SCT obejmujące go tak wielki  obszar miasta. 

############# Dostęp do szpitali  (zwłaszcza klinika na Prokocimiu, Rydygiera), SORów i dużych kompleksów handlowych Rydygiera, wszystkie P&R, Bonarka, M1, Zakopiańska Diesel wymóg obniżony do euro 4, LPG z wymogami nizszymi niż dla benzyny (proszę zwrócić uwagę na Crit'air we Francji) Albo traktujemy mieszkańców osciennych gmin (z których spora część musi do miasta dojechać) tak samo albo pomysł strefy jest do l ikwidacji  Negatywnie. Większość ludzi nie jeździ starszymi autami bo to lubi ale dlatego, że ich nie stać na nowsze. Opcja dodatkowych opłat tego nie poprawi
############# Należy ją bardzo ale to bardzo ograniczyć przestrzennie - na pewno nie może objąć całego miasta, obszar wewnątrz drugiej obwodnicy to jest realne maksimum. Nie ma znaczenia, nie można ograniczać swobód obywatelskich. 1. W dieslach na których jest nacisk są często zmieniane układy wydechowe poprzez usuwanie/zaslepianie EGR itp więc to strefa czystego absurdu.

2. Samochody na LPG są wiele ale to wiele czystsze od zwykłych benzyn - powinny mieć wjazd na specjalnych zasadach, np również starsze roczniki typu 
euro 3 lub euro 2.

Miasto na tym może zarobić - oceniam to jako skok na kasę.

############# Tylko do pierwszej obwodnicy Nie. Obszarów powinno być więcej tak by można dojechać na wszystkie park end rider i  osiedla ościenne. Ścisłe centrum euro 6 za pierwszą obwodnicą euro5 droga obwodnica euro4 Powinno być jak w Wiedniu mieszkańcy są zwolnieni ze strefy czystego transportu ich to nie dotyczy tylko wjeżdżających. Lecz strefa nie powinna być w granicach administracyjnych miasta jest to zbyt duże wykluczenie dojeżdżających Karygodne i  szukanie pieniędzy w kieszeniach ludzi którzy dojeżdżają do pracy. Osoby pracujące w mieście. 
############# Jedynie ścisłe centrum. Obwodnica dookoła plant. Mieszkaniec Krakowa płacący podatki, posiadając już auto nie spełniające waszych norm, powinien być zwolniony ze strefy. 15 lat. To wkoncu Miasto chce zadbać o czyste powietrze czy zdzierać pieniądze z ludzi. Proszę mi powiedzieć w jaki sposób narzucenie opłaty wpłynie na jakość 

powietrza? 
Mieszkancy Krakowa, płacący tutaj podatki winni być zwolnieni z SCT

############# strefa moze obejmować tylko obszar wokół pierwszej obwodnicy
############# Należy ją całkowicie odrzucić. Całe miasto. Każdy powinien móc wjechać do miasta niezależnie czym jeździ, inne podejście moim zdanie wyklucza oraz dyskryminuje zazwyczaj ale i  nie tylko ludzi 

biednych.
"Nie jestem eco, chyba, że zapłacę " to brzmi jak nie śmieszny żart. Wszyscy ludzi powinni być do niej dopisani.

############# Do pierwszej obwodnicy Krakowa czyli  plant. Jest to zła propozycja, strefa powinna być ograniczona do pierwszej obwodnicy czyli  plant. W innym przypadku wykluczają państwo dostęp do budynków 
użyteczności publicznej takich jak inne szpitale zlokalizowane w centrum, uczelnie, szkoły, sądy, komisariaty itd. 

Od Euro 2 dla aut benzynowych i  euro 4 dla aut z si lnikiem diesla. Minimum 10 lat z powodu pogorszenia się sytuacji  gospodarczej oraz finansowej obywateli  z powodu pandemii Covid i  wysokiej inflacji . Jest to absurdalne wyciąganie pieniędzy od obywateli. Zwolnić wszystkie pojazdy historyczne i  zabytkowe bez l iczby dni w roku, które państwo zaproponowali. Zwolnić osoby niepełnosprawne oraz rodziny 
osób niepełnosprawnych posiadające niebieską kartę. Zwolnić wszystkich mieszkańców w wieku emerytalnym, których często nie stać na wymianę 
samochodu a, którzy to poruszają się już rzadko samochodem. 

############# Powinien być dojazd do całego miasta. Bez ograniczeń. Nie widzę powodu dla którego mam zmieniać swoje sprawne auto bo komuś coś się roji . brak sct A samoloty też będą płacić?? W końcu latają nad miastem i produkują znacznie więcej szkodliwych substancji. wszystkie pojazdy powinny zostać wyłączone spod zakazu
############# Napewno nie dla strefy na cały Kraków to jest chory pomysł Dla si lnika benzynowego euro3 dla diesla euro 5 To w końcu pieniądze czy ekologia ?
############# Tylko stare miasto. Rok produkcji  nie ma znaczenia. Liczy się dobry stan techniczny pojazdu i  to powinno być egzekwowane Beznadziejne Specjalne powinny być zwolnione bez względu na rocznik.
############# Strefa powinna być ustalona na CZAS OZNACZONY. Jeśli cele powołania SCT zostaną spełnione do końca CZASU, to RMK przedłuży czas obowiązywania, wyznaczając nowe cele. Jeśli  cele nie zostaną zrealizowane, to uchwała wygaśnie, a z nią SCT. A co z dojazdami rodziców z dziećmi do szkół i  przedszkoli? Należy wprowadzić godziny, aby można było dziecko zawieźć i  odebrać. Cel uchwały jest nieprecyzyjny i  niemierzalny. Należy napisać o i le % ma być ograniczone negatywne oddziaływania, po czym poznamy, że cel uchwały 

został osiągnięty???
6 000zł rocznie to kwota trudna do zaakceptowania. Stanowi to 1/12 rocznego wynagrodzenia netto dla połowy zainteresowanych osób. Uchwała w sposób jawny dyskryminuje osoby pracujące w Krakowie i  mieszkające po za Krakowem. 

############# Nie wolno jej wprowadzać wcale. Nie da to rezultatów poza tym że ubożsi mieszkańcy będą mieli  trudniej. Niemcy się z tego wycofują więc po co powielać ich błędy? Jak nie ma sct to nie ma problemu Każde auto dopuszczone do ruchu powinno móc wjechać. Dlaczego tylko 5 i  co zrobić z ludźmi którzy mieszkają w dwóch miejscach. Bez sensu. Lepiej nie wprowadzać sct To oznacza dojenie ludzi którzy nie mają pieniędzy na lepsze auto. Dlaczego się uwzięliście na biednych? Co oni wam zrobil i? Jak kogoś nie stać na chleb to 
chcecie mu też czynsz podwyższać? Przecież to jest skrajnie nieprzyzwoite!!!

Nie ma sct = nie ma problemu. 
Co ma zrobić biedak. Przerobić swoje stare auto na karawan aby was zadowolić?

############# Powinna nie obowiązywać wcale Takie rozwiązanie powinno być dla mieszkańców całej Małopolski 
Przecież wiele osób z miasta przyjeżdża do pracy na wsie
Czyli  miastowych wjeżdżających do wsi powinna obowiązywać taka sama zasada 

Bardzo źle rozwiązanie bo ktoś kto pracuje w Krakowie zapłaci majątek za wjazd
A komunikacja miejska jest tragiczna 
Mało rozwinięta siatka komunikacyjna i przerwy w odjazdach są kolosalne 
A przecież nie każdego stać na nowy samochód 

Powinna być uwzględniona grupa osób z całej Małopolski którzy pracują w mieście Kraków 
Co w sytuacji gdy ktoś pilnie do szpitala z dzieckiem czy np z kobietą w ciąży będzie potrzebował jechać a nie będzie miał pieniędzy żeby opłacić wyjazd 

############# puknijcie się ekoterroryści w wasze puste łby nie. puknijcie się ekoterroryści w wasze puste łby. Dajcie ludziom żyć i  zajmijcie się czymś pożytecznym puknijcie się ekoterroryści w wasze puste łby. Dajcie ludziom żyć i  zajmijcie się czymś pożytecznym puknijcie się ekoterroryści w wasze puste łby. Dajcie ludziom żyć i  zajmijcie się czymś pożytecznym puknijcie się ekoterroryści w wasze puste łby. Dajcie ludziom żyć i  zajmijcie się czymś pożytecznym
############# tylko stare miasto, kazimierz itp. euro 4 a co z mieszkańcami z obrzeży pracujących w mieście? średnie gminy obrzeżne
############# Nie Nie Nie Nie Nie Nie 
############# Granice Strefy to maksymalnie obszar ograniczony ulicami: Konopnickiej, Aleje 3 Wieszczów, Montelupich, Wita Stwosza, Aleja Powstania Warszawskiego,  Kotlarska,  lewy brzeg Wisły od mostu Kotlarskiego do mostu Grunwaldzkiego (z wyłączeniem tych ulic ze strefy i  

możliwością wjazdy na parking nad Dworcem PKP Kraków Główny). 
Jeśli  granica SCT będzie  w zakresie określonym przeze mnie w punktie 1 to nie ma potrzeby robienia jakichkolwiek wyłączeń. Bardzo rygorystyczne normy dla aut z si lnikiem Diesla. NIe ma wytłumaczenia dlaczego uchwalona norma Euro5 dla diesli  (z warunkuch SCT2022) ma 

być podniesiona aż do normy Euro6d. Jesli  ograniczenie dla normy Euro6d zostanie chwalone to miasto Kraków musi wypłacić odszkodowanie 
wszytskim osobom, które po uchwaleniu SCT w roku 2022 kupiły nowy samochód spełniający wymagania SCT z roku 2022, a który już nie spełnia 
wymagań SCT 2025. Dotyczy to również osób spoza Krakowa, które dojeżdżają do Krakowa.

Zamiast 5 lat wyłączenia, powinien być wprowadzony zakaz nowych rejestracji  samochodów które nie spełniają Norm Euro 3 i  Euro 5 dla diesli . Samochody które są obecnie zarejestrowane w Krakowie, powinny mieć możliwość jazdy do czasu kiedy bedą posiadały ważne 
badania techniczne.

Czy samochód który opłaci swój wjazd, będzie mniej zatruwał środowisko? Chyba że zależy wam na pieniądzach, to zróbcie uchwałę o opłatach za wjazd do 
Krakowa. I druga sprawa - który samochód wyprodukuje mniej zanieczyszczeń: auto które wjedzie do strefy i  zaprakuje na 8 godzin a potem wyjedzie ze strefy, 
czy auto które przez 8 godzin będzie cały czas jeździło po ulicach miasta przewożąc ludzi lub towary?

A co będzie po tych 5 latach? Krakowianie wyparują, czy wszyscy tak dużo zarobią że będzie ich stać na zakup nowszych samochodów (np. ci którzy w 
roku 2023 kupi li  za 100 000 zł samochód spełniający warunki SCT2022 (conajmniej Euro5 dla diesli) a teraz muszą kupić kolejny samochód z normą 
Euro6d dla SCT2025 za kolejne 100 000 zł. Nie wszystkim wystarcza małe miejskie auto, niektórzy większego auta kombii, vana/busa 7, 8, 9  osobowego

############# Tylko i  wylacznie rynek glowny i  kazimierz. Szpital zeromskiego, osrodek zdrowia na skarpie, klinika stomatologiczna montelupich - raz w miesiacu jestem z dziecmi u ortodonty i  dentysty oraz 
lekarzy w przychodni

Posiadam rocznik 2013 norma euro5b. Nie wyobrazam sobie zebym teraz musiala zmienic auto zeby wjechac do krakowa. Mieszkam poza granica 
miasta a w krakowie jestem codziennie. Zawoze dzieci do szkoly w krakowie i  pracuje w krakowie. Abolicja tylko dla mieszkancow jest krzywdzaca. 
Prosze uwzglednic osoby pracujace w krakowie aby mialy wjazd do strefy bez ograniczen. 

Wylaczenie takze dla ludzi pracujacych w Krakowie! Majacych dzieci w szkole, przedszkolu w Krakowie Stawki sa chore. Odwoze codziennie i  odbieram dzieci do szkoly w Krakowie a mieszkam poza. Rowniez pracuje w Krakowie. Stawki 2.5 za godz czy 20 za dzien 
czy 500 za miesiac dla 2 samochodow w domu to ZABOJSTWO  domowego budzetu. Absolutnie  sie nie zgadzam

Pojazdy nalezace do osob pracujacych w Krakowie, majacych wizyte w ramach nfz w Krakowie. 

############# Jeśli  już koniecznie trzeba wprowadzać tą strefę to powinna być maksymalnie wewnątrz I obwodnicy Krakowa Nie trzeba zadnych wyjątków przy wprowadzaniu strefy wewnatrz I obwodnicy, jest to wystarczający obszar. Euro 6 jest kuriozalnym i oburzającym pomysłem. Maksymalnie Euro 3 jeśl i  już musi być ta strefa. Całkowite wyłączenie bezterminowe dla mieszkańców strefy wewnątrz I obwodnicy. Jest to rozwiązanie dzielące społeczeństwo, antyobywatelskie i  jest po prostu zwykłym skokiem na pieniądze ukazujące o co tak naprawdę w tej całej strefie 
chodzi.

Jeśli  już podpisane zostało zamordystyczne prawo to dostosować się trzeba w stopniu minimalnym. Nie trzeba tworzyć rozległych wyjątków - dla 
mieszkańców wewnątrz I obwodnicy nic się nie zmienia a przyjezdni poniżej normy Euro 3 omijają ten rejon, należy również wyłączyć samochody 
zaopatrzenia do sklepów.

#############
############# Granice powinny obejmować tylko i  wyłącznie ścisłe centrum miast Szpital Rydygiera, szpital Żeromskiego Są za mocno rygorystyczne ludzi nie stać na nowe samochody Powinno zostać przedłużone do 15 lat Ma na celu wyłudzić pieniądze od uboższych mieszkańców których nie stać na nowsze samochody 
############# Rok produkcji  NIE PRZEKŁADA SIĘ NA POZIOM EMISJI SPALIN, o czym wie każdy rozsądny. Pomysł uzależnienia wjazdu od roku produkcji  auta jest po 

prostu oddzieleniem bogatych od biednych.
Czy ekologię można po prostu kupić?

############# Nie powinno być lub w ścisłym centrum A jak mam odwiedzić starszych rodziców? Matka z dwójką dzieci? Opieka nad takimi osobami to duży wysiłek i  koszt i  mam kupować nowe auto? Skąd? 
Jak?

To jest jawna dyskryminacja osób mniej zamożnych, nigdy nie będzie mnie stać na nowe auto Jeżeli  wybierasz jakąś grupę inna będzie dyskryminowana. Co z osobami o niskich dochodach? Matkach nie pracujących bo mają dzieci, przecież za 800 
plus nie kupię nowego auta..chore

############# Proponuję by było to ścisłe centrum Krakowa, a nie cały obszar miasta z uwagi na brak możliwości dostosowania się do próby wprowadzenia proponowanych przepisów przez mniej zamożnych mieszkańców, którzy mieszkają poza granicami miasta Kraków, ale pracują w 
obszarze granic miasta.,

Uważam, że restrykcje dla si lników Diesla z minimum 2014 lub normę Euro 6 jest zdecydowanie za wysoka jeśli  chodzi o pierwszą próbę wprowadzenia 
SCT. Moja propozycja jest aby zacząć od normy Euro5 bez wyraźnej daty produkcji  samochodu/silnika. Uważam, że dobrym krokiem byłoby 
wprowadzenie normy Euro6 w drugim kroku, a nie jak w obecnej propozycji  SCT w pierwszym kroku.

Uważam, że miasto nie powinno ingerować w własność majątkową mieszkańców i tym samym próbować narzucić im zmiany w postaci zmiany samochodu, a jeśl i kogoś nie stać na zmianę to tym samym na utratę tegoż pojazdu. Jeśli  mowa o narzucanych zmianach to proponuję 
by miasto przewidzilo projekt dofinansowujący zmianę samochodu dla osób mniej zamożnych tak, by mogli  poruszać się ulicami bez większych problemów. Jeśli  miasto wymaga to w jakimś stopniu powinno wziąć odpowiedzialność za swoje decyzję i  pomyśleć o WSZYSTKICH 
mieszkańcach. 

Jest to moim zdaniem rozwiązanie skrajnie niemoralne, gdyż widać tu dokładnie przykład, że jeśl i  kogoś nie stać to będzie płacił więcej niż jest w stanie. 
Rozumiem, że jest KMK i można wszędzie dojechać, ale nie jest to rozwiązanie długofalowe i  bez wad dla mieszkańców spoza granic.

############# Strefa Czystego Transportu to tylko i  wyłącznie skok na pieniądze obywateli w celu łatania rozkradniętego budżetu miasta. Strefa Czystego Transportu to tylko i  wyłącznie skok na pieniądze obywateli w celu łatania rozkradniętego budżetu miasta. Strefa Czystego Transportu to tylko i  wyłącznie skok na pieniądze obywateli w celu łatania rozkradniętego budżetu miasta. Strefa Czystego Transportu to tylko i  wyłącznie skok na pieniądze obywateli w celu łatania rozkradniętego budżetu miasta. Strefa Czystego Transportu to tylko i  wyłącznie skok na pieniądze obywateli w celu łatania rozkradniętego budżetu miasta. Strefa Czystego Transportu to tylko i  wyłącznie skok na pieniądze obywateli w celu łatania rozkradniętego budżetu miasta.
############# Tak Jest zła, strefa nie powinna być uchwalona, a jeśli  musi to maksymalnie Rynek główny Euro 1 benzyna euro 3 diesel Każdy samochód który był kupiony przed wprowadzeniem strefy powinien być wyłączony ze strefy, nie ważne czy to samochód mieszkańca czy obywatela RP 
############# Żadnej strefy czystego transportu Żadnej strefy czystego transportu Żadnej strefy czystego transportu Żadnej strefy czystego transportu Żadnej strefy czystego transportu Żadnej strefy czystego transportu
############# Pomysł wprowadzenia SCT jest absurdalny. Dyskryminuje osoby poruszające się starszymi pojazdami. Liczba tych starszych pojazdów niespełniających norm czystości powietrza będzie maleć w kolejnych latach z powodu stopniowego naturalnego ich złomowania z powodu 

zużycia. Wpływ tych nielicznych pojazdów na czystość powietrza w mieście będzie znikomy, nieadekwatny do kosztów oraz trudności związanych z organizacją i  kontrolą strefy.
Jeżeli  jest obowiązek organizacji  SCT w miastach powyżej 100.000 mieszkańców to niech będzie obejmowała np. Rynek Główny i  strefę A.  

jak w punkcie 1 Tak. Wydłużenie do 30 lat.

############# Brak strefy w ogóle Ograniczenie poruszania się po mieście pojazdem ktory posiadam to złamanie moich praw Odrzucam wprowadzenie strefy, jest to głupi pomysl dzielący ludzi  na biednych i  bogatych Brak SCT jest jedynym dobrym rozwiązanie Brak SCT jest jedynym dobrym rozwiązanie Brak SCT jest jedynym dobrym rozwiązanie
############# Po zapoznaniu z nową propozycją granic sct, uznaje ją za absurdalną. Wykluczy ona komunikacyjnie osoby dojeżdżające każdego dnia m.in. do pracy w krakowie, a niespełna 5 lat później samych mieszkańców miasta. Nie uważam tej propozycji  za dobrą, niniejsze pytanie z zawartą w nim tezą jest skrajną manipulacją i  próba wpłynięcia na wynik ankiety. Rozwiązanie 

takie uważam za absurdalne co pokazuje rozlokowanie parkingów p+r w głębszych obszarach miasta np. Krowodrza Górka p+r który po wprowadzeniu sct 
w zaproponowanym kształcie stanie się bezużytecznym obiektem infrastrukturalnym, a nie taki był cel jego budowy. 

Zaproponowane normy euro uważam za sprzeczne z wszelkimi zasadami logiki. Wykluczenie samochodów z si lnikiem diesla spełniających normy eev 
lub euro5 jest skrajną hipokryzją w sytuacji  w której krakowski przewoźnik jakim jest miejskie przedsiębiorstwo komunikacyjne świadczy każdego dnia 
usługi przewozowe taborem spełniającym właśnie takie normy spalin. 
Co więcej wprowadzenie regulacji  sct opartych na spełnieniu norm euro jest nieadekwatne (pytanie o samochody z usuniętymi katalizatorami lub 
fi ltrem dpf) które choc formalnie spełniają normy, rzeczywiście emitują znacznie więcej szkodliwych substancji niż starsze samochody w pełni 
wyposażone we wszystkie systemy dpf, katalizatory z norma euro 5 lub eev

Uważam to rozwiązanie za celowe działanie organów miasta podyktowane wyrachowaniem, nie rzeczywistym interesem mieszkańców Krakowa. Rozwiązanie to jest dyskryminujące a kryterium nie równego traktowania uznaje za irrelewantne Jest ono absurdem, rodzi pytania o cel wprowadzania sct którym ma być poprawa jakości powietrza w mieście, a w rzeczywistości ma ono służyć niczemu 
innemu jak zasileniu budżetu miasta. O wątpliwych sposobach weryfikacji  takiego rozwiązania nie wspominając 

Kolejne pytanie z zawartą tezą o charakterze propagandowym. 
Wyłączeń tych nie powinno być zawartych w ogóle, tak jak samej strefy czystego transportu. Konkludując, niniejsza ankieta w mojej opinii  jest żartem z 
każdego kto zdecydował się ją wypełnić, a wprowadzenie strefy w powyższym kształcie rodzi uzasadnione wątpliwości o urzeczywistnianie

############# Strefa SCT nie powinna w ogóle powstać. Pojazd, który został dopuszczony do ruchu na podstawie obowiązujących w momencie rejestracji  przepisów został zaakceptowany przez Państwo Polskie i  nie może tak po prostu zostać wykluczony, jeśli  spełnia normy emisji spalin 
obowiązujące w momencie dopuszczenia do ruchu. Zakazywanie wjazdu do całego miasta, bądź jego części osobom, które nabyły legalnie pojazd posiadający homologację, jest sprzeczne z prawem.

Dodatkowo ilość aut z najniższymi normami emisji  spalin jest znikoma i sukcesywnie spada, zgodnie z naturalnym procesem zużycia. Zatem wprowadzenie strefy, koszty jej utrzymania, monitorowanie, kontrola, egzekwowanie zakazu wjazdu, jest nieuzasadnione ekonomicznie. 
Czy nie lepiej te środki przeznaczyć na zachęty dla mieszkańców do przesiadki na nowszy model. 

Powinno się pozwolić starszym autom na dokończenie naturalnego procesu eksploatacji . 
############# Jeżeli  już to tylko w ścisłym centrum miasta Euro 5 dla diesla narazie wystarczy Co to ma wspólnego z ekologią ?
############# Ścisłe centrum miasta,tzw.obwarzanek. To nie jest dobry pomysł. Propozycja jest ok,ale tylko odnośnie  ścisłego centrum miasta. Mieszkańcy powinni  jeździć tym co mają,do śmierci technicznej pojazdu. Opłaty !!!!! to jaka to strefa czystego transportu!!!!! Strefa powinna być tylko w ścisłym centrum!
############# Należy zastosować strefę czystego transportu jedynie w centrum Krakowa standard emisji  Euro jest zbyt zawyżony ponieważ większość obywateli  Krakowa posiada samochody niekwalifikujące się w podanych wymaganiach 

oraz nie mają funduszy lub nie chcą kupować najnowszych samochodów.
Rozwiązanie to jest nieodpowiednie, jest to tylko kolejny sposób hipokryzji , jak zapłacę abonament już bede ’’eko’’ ? Pomysł powinien zostać zniesiony , 
komunikacja stanowi mały procent zanieczyszczenia środowiska , działania powinny zostać zastosowane w innym kierunku , dla obywateli  strefą czystego 
transportu to jedynie problem .

############# Sct powinno polegać tylko i  wyłącznie na ograniczeniu wjazdu z drugiej obwodnicy do pierwszej . Nadal jest za mało powinno się swobodnie poruszać po Krakowie. Ograniczenia powinny dotyczyć wjazdu do pierwszej obwodnicy . Standardy jakie są wprowadzone są błędne.  Określenie powinno dotyczyć jedynie norm.euro ponieważ wielu producentów wprowadzało normy w 
różnych przedziałach czasu. Często nawet w starszych modelacha aut....rok nie powinien być wyznacznikiem tylko norma emisji  spalin 

Krakowianie powinni być wyłączeni beż terminowo . A uważam tak dlatego że wymiana samochodów następuje swoim tęgie które jest widoczne i  wystarczające.  Nie każdy ma możliwości wymiany samochodu pod presją.  Uważam to.bezprawie i  ograniczenie swobody obywatelskiej jak za formę wyzysku. Samochody zabytkowe,historyczne,specjalne powinny być wykluczone z jakich kolwiek ograniczeń.  Uważam że nie są to pojazdy uczestniczace w 
urzytkowaniu codziennym co do tego są w mniejszości. 

############# Pracuje w Krakowie, wyprowadziłam się na wioskę podkrakowską, dlaczego z tego powodu jestem dyskryminowana takimi przepisami?! Chore
############# Zapoznałem się. Po pierwsze, strefa w ogóle nie powinna być wprowadzona. Jedyne akceptowalne granicę strefy to wnętrze I obwodnicy. Uważam, że nic miastu do tego, dokąd kto dojeżdża. Czy podczas kontroli  drogowej mandat za wjazd do strefy się należy, czy nie, będzie zależało od tego 

jak kto odpowie na pytanie "dokąd Pan/i jedzie?"... Jest o wiele więcej miejsc niż tylko te ki lka wymienionych w uchwale - w uchwale wyłączone miejsca to 
raptem kilka punktów, objętość tekstu o obszarach wyłączonych to zaledwie półtorej strony. Nie wyłączone jest praktycznie NIC. Każdy powinien móc 
dojechać tam gdzie potrzebuje najszybciej jak to tylko możliwe, czyli  w większości przypadków samochodem.

To wymaganie jest bez sensu, bo nie opiera się o realną emisję ani danego modelu (jedynie maximum z normy, czyli  jeśli  pojazd spełnia z naddatkiem 
normę do której był homologowany, tak że de facto spełniłby wymogi normy wyższej, to mimo wszystko wjechać NIE MOŻE). Kolejną ważną rzeczą jest 
stan techniczny pojazdu. Dobrze utrzymany pojazd mający nawet 25 czy 30 lat może emitować mniej zanieczyszczeń niż pojazd 5cio letni, ale w 
opłakanym stanie technicznym.

Uważam, że po pierwsze jest to krzywdzące dla ludzi regularnie przyjeżdżających do Krakowa, np. do pracy. Jednocześnie uważam, że jeśl i już traktujemy ludzi nierówno wobec prawa, to zróbmy dożywotnie zwolnienia dla mieszkańców (mówię z perspektywy mieszkańca 
Krakowa)

Hipokryzja (jak zapłaci to nagle jest eko i  wszystko jest w porządku, tak?), sięganie do kieszeni mieszkańców. Jednym słowem draństwo. Do tego proponowane 
stawki są równe stawkom MAKSYMALNYM przewidzianym w ustawie o elektromobilności i  paliwach alternatywnych.

Takie wyjątki jak najbardziej powinny mieć miejsce. Natomiast dla pojazdów zabytkowych/historycznych wjazd nie powinien być l imitowany (na jakiej 
podstawie akurat pojazdy zabytkowe/historyczne są dyskryminowane względem pojazdów specjalnych?) Dodatkowo, zapis o tym, że właściciel musi być 
w pojeździe jest zapisem absurdalnym. Będąc właścicielem nie mogę użyczyć komuś swojego pojazdu?

Uważam że wykluczenie powinno mieć miejsce w stosunku do wszystkich pojazdów które zostały nabyte przed wejściem w życie SCT (na zasadzie "prawo 
nie działa wstecz", ochrony praw nabytych), ponadto powinno też dotyczyć pojazdów nabytych w skutek dziedziczenia (jeśli  właściciel umrze, rodzina nie 
powinna musieć zmieniać samochodu). Wykluczenia z zakazu wjazdu dla takich pojazdów pozwoli  nie obciążać ludzi kosztami, jednocześnie zmuszając 
do zakupu pojazdu spełniającego założenia SCT jeśli  zostanie podjęta decyzja o zmianie samochodu lub zakupie nowego, co przyczyni się do zwiększenia 
tempa naturalnej wymiany samochodów na nowsze.

############# Chcemy Referendum ! 
Nie dla SCT. 

############# Strefa ograniczona do starego miasta. Nie musicie zamykać całego miasta. Nie ma takiego wymogu. Jak wyżej. Strefa ograniczona do starego miasta. To jest wykluczenie biedniejszych. Nie wjadą ana nowy pojazd ich nie będzie stać. Starsze auta same się z czasem wykruszą. Nie zgadzam się. Mieszkańcy powinni  mieć zapewnioną możliwość poruszania się, bez ograniczeń czasowych, pojazdami które aktualnie posiadają. Bzdura. Jak zapłaci to jest ekologiczny spełnia wymogi? To jest wyciąganie pieniędzy od ludzi a nie ekologia. 

############# Wy*****alać z tą strefą bandyci. Standardy emisji  to jest kpina i  bardzo dobrze s********y o tym wiecie. Wy*****alać z całą strefą. W ***ę sobie wsadźcie wasze złodziejskie rozwiązania. Mam nadzieję, że ludzie się w końcu obudzą i  was na widłach rozniosą jak gnój po polu.
############# Tylko Stare Miasto Całe miasto, za wyjątkiem ścisłego centrum Są za wysokie. Tylko scisłe centrum Stare Miasto i  bez wyłączenia mieszkańcow Negatywnie Brak jest definicji  "Pojazdy należące do krakowian". Nie można się odnieść do czegoś co nie istnieje. "Nie" dla zaproponowanej SCT!
############# Scisle centrum miasta, nie zawierające w sobie obszarów blisko granic, np w okolicy huty są one wręcz wiejskie, tak samo dalekie od centrum osiedla np Bronowice Male powinny nie być nią objęte parkingi P+R, robienie ich w obrębie Krakowa bez możliwości wjazdu na nie starymi autami jest marnowaniem pieniędzy podatników,

również dostawy autami dostawczymi, kupno takich aut spełniających normy dla małych rodzinnych firm równa się brakiem dochodu przez długi czas aby 
pokryć koszty podczas gdy nie wjeżdzą na place np. Rybitwy codziennie tylko kilka razy w miesiącu

Normy są zbyt rygorystyczne, nie powinny obowiązywać na obwodnicy miasta Rozwiązanie powinno również uwzględniać wyłącznie dla aut dostawczych na np. 5 wjadów do Krakowa w miesiącu lepsze to niż zupełny brak możliwości wjazdu, jednak jestem przeciwnikiem strefy a nie strefy jako opcji  kupna pakietu wjazdu do miasta

############# Strefa powinna obejmować tylko ścisłe centrum Pojazdy benzynowe powinny być usunięte z projektu. Nie są aż tak emisyjne jak nawet najnowsze diesle Wyłączeniu powinny podlegać też osoby pracujące na terenie krakowa Nie mam zdania Powinny zostać uwzględnione pojazdy osób pracujących na terenie krakowa 
############# Pół roku na zmianę auta? Zbytek łaski! Cóż za miłosierdzie .... strefy powinny stopniowo zwiększać obszar , a nie od razu cały Kraków... okolice centrum w pierwszej kolejności, potem stopniowe rozszeżanie Wszystkie P&R powinny zostać objęte pozwoleniem na dojazd , inaczej ich byt nie ma sensu Euro 5 miało być kluczowe, teraz nagle euro6 ! Właściciele pojazdów byli  zwodzeni przed wyborami ... Oczywiście hipokryzja, a nie dbałość o powietrze. Jak płacę to już jestem eko? Hipokryci... Z czego wynika takie zaostrzenie sct? Gorzej niż w Warszawie 
############# tylko strefa ścisłego centrum Krakowa - same Planty
#############
############# Propozycja granic Strefy Czystego Transportu: Obszar SCT powinien być bardziej elastyczny i  uwzględniać potrzeby mieszkańców oraz przedsiębiorców. Proponuję ograniczenie SCT do ścisłego centrum miasta Poza szpitalami i  Park&Ride, powinny zostać uwzględnione, główne punkty usługowe, takie jak centra handlowe, szkoły i przedszkola oraz targowiska Wymagania Euro 6 oraz Euro 4 w przypadku beznzyn są zbyt rygorystyczne, gdyż samochody sprowadzone z USA niespełniające żadnych norm, za to 

spełniające inne rygorystyczne normy nie są dopuszczone do ruchu ze względu na wiek.
Okres 5-letniego wyłączenia jest niewystarczający. Proponuję przedłużenie tego okresu do 10 lat, aby dać mieszkańcom więcej czasu na dostosowanie się do nowych wymogów. Opłaty godzinowe i  dzienne są akceptowalne, ale powinny być bardziej przystępne Lista wyjątków jest zbyt ograniczona. Powinna uwzględniać także: Pojazdy używane przez osoby niepełnosprawne niezależnie od rodzaju paliwa, 

samochody używane przez lokalne firmy dostarczające towary do sklepów i restauracji , pojazdy rolnicze i  dostawcze zarejestrowane w gminach 
ościennych.

############# Zrobic w obszarze 1Obwodnicy krakowa maksymalnie 2 Samochody z si lnikiem o zapłonie iskrowym euro3 uwazam ze sa wystarczajoco mało emisyjne a samochody z si lnikiem o zaplonie samoczynnym norma 
euro 4 jest juz wystarczajaca

Mieszkancy krakowa powinni jezdzic swoimi autami do smierci technicznej poniewaz niemozna zabronic dojechac komus swoim autem do wlasnego mieszkania lub domu.
Poza tym te auta powoli same sie bd wykruszac wiec poco stresowac i  meczyc ludzi ktozy czasami naprawde maja problem finansowy zeby zmienic auto na inne

To jest dranstwo i  zdzierstwo bo kazdy bd robil  co chcial a wprowadzi to duzo zametu Dozywotnio powinny byc zwolnione pojazdy specialne zabytkowe kampery

############# SCT powinna być wprowadzona na terenie całego miasta. Zaproponowane wymagania są zbyt łagodne. To za długi okres, nie dłużej niż 2-3 lata. Źle oceniam to rozwiązanie, nie powinno być możliwości wjazdu za opłatą.
############# Uważam że SCT jest niesprawiedliwa i  krzywdząca w szczególności dla krakowian. Dlaczego? Bo tak naprawdę za korki, spaliny w mieście odpowiadają osoby i  samochody wjeżdżające codziennie do Krakowa z gmin ościennych. Ile jest takich samochodów dzienie 100tys? 

200tys? Na pewno jest to policzone. Gdyby zabronić im wjazdu, to efekt jest taki że nie ma korków i nadmiernej emisji  spalin. Stąd uważam że SCT jest karą za to że ktoś jest z Krakowa i  będzie najbardziej uciążliwa dla mieszkańców Krakowa. Te ograniczenia mające być od 
2030r. Powinny dotyczyć aut z poza Krakowa, a dla mieszkańców powinny być mniej restrykcyjne. Co będzie jeśli  wejdzie strefa w obecnym kształcie po 2030 a ktoś nie zdąży zmienić auta bo po prostu nie będzie go na to stać. Osoba spoza Kraków albo zapłaci za wjazd lub 
przesiądzie się np. na pociąg lub zrezygnuje z przyjazdu. Ale mieszkańcy Krakowa co będą mogli  zrobić chcąc mieć auto i  pojechać poza miasto, odpocząć. płacić? Rezygnować z wyjazdu? Wybrać pociąg autobus? Nie wszędzie dociera. Stąd o czy już pisałem najbardziej 
poszkodowani i  ukarani  będą mieszkańcy Krakowa 

To co już pisałem. Znów udogodnienie dla osób z poza Krakowa. One będą mogły przyjechać samochodem do szpitala nie spełniającym wymagań. A 
krakowianin co, musi mieć nowy samochód, przesiąść się na autobus. Czy ktoś bierze pod uwagę że ludzie z Krakowa, nie mają pieniędzy na kupno 
samochodu spełniającego wymagania, też są chorzy, mający kłopoty z poruszaniem się i  trzeba ich wozić np. kilka raz w tygodniu do Prokocimia. Nie jest 
wskazane lub wręcz niemożliwe korzystanie z transportu miejskiego. Co w takiej sytuacji . Kara dla mieszkańców Krakowa za to że jesteśmy truci przez 
przejezdnych 

Uważam że nie stać ludzi na takie zmiany. Pięć lat okresu przejściowego to mało czasu. Jestem pewien że ceny samochodów spełniających wymagania 
pójdą w górę, a niespełnajacych drastycznie wpadną. Zmniejszylbym wymagania dla krakowian dla benzyny i  diesli. A utrzymałbym lub nawet zaostrzył 
dla przyjezdnych. 

Okres dłuższy 8-10 lat. Albo 5 lat ale z dopłatą (np. 20 tys. PLN) od miasta na wymianę samochodu. Opłaty tylko dla przyjezdnych. Krakowianie mniejsze wymagania dla samochodów, dłuższy okres przejściowy, ewentualnie dopłaty zachęcające do wymiany 
samochodu.

Wyjątki i  preferencje dla krakowian. Jeśli  krakowianie mają poprzeć strefę, być z niej zadowoleni , nie kojarzyć sie z kosztami, uciążliwością, blokadami to 
muszą być mniejsze wymagania dla samochodów, dłuższy okres przejściowy i  dopłaty do zmiany samochodu.

############# Tylko rynek Tylko rynek Na zachodzie jest norma emisji  dla diesel euro 4 Bez l imitu czasu Strefa tylko w rynku Strefa tylko w okolicach rynku 
############# Nie powinno być SCT Nie powinno być SCT Nie powinno być SCT Nie powinno być SCT Nie powinno być SCT Nie powinno być SCT
############# Projekt powinien obejmować centrum miasta do 5km Samochody zabytkowe z żółtymi tabl icami zarejestrowane w Krakowie powinny być wyłączone z SCT umożliwiając im stałą i bezpłatną możliwość 

poruszania się po mieście, są one elementem historii i  nie powinien on być ograniczany
Okres ten powinien zostać wydłużony do 10 lat Jest to dobry pomysł To zdecydowanie za mało, a pojazdy zabytkowe na stałe poelwinny zostać wyłączone z SCT

############# Moja propozycja granic Strefy to Rynek Główny Krakowa Wszystkie Kościoły Krakowa, wszystkie Uczelnie Wyższy, Muzea, Teatry, Negatywnie
############# Tylko Śródmieście Diesel euro 3 i  powyżej do 2030 roku Jakie rozwiązania do dyskryminacja mieszkańców gminy ościennych. Wszyscy pracownicy zatrudnienia na terenie miasta Kraków powinni również być objęci okresem 5 lat wyłączenia spod wymogów SCT. Opłata jest za wysoka. Opłata za rok to max 500 zł. Osoby zatrudnione w mieście Kraków POWINNY również być zwolnione z SCT.
############# Uważam że należy całkowicie zrezygnować z SCT Każde miejsce może być ważne - należy zl ikwidować SCT, to ograniczanie wolności Każdy pojazd powinien móc wjechać, bez względu na normę Euro. Strefa to bezprawne, niezgodne z konstytucją ograniczenie wolności Rekomenduję podejście: rezygnacja z SCT Okradanie mieszkańców Krakowa i  okol ic, ograniczanie wolności sprzeczne z prawem Każdy powinien móc dojechać wszędzie bez względu na pojazd
############# Należy ją zmodyfikować. To jest karygodne żeby Strefa Czystego Transportu obejmowała cały Kraków!! SCT powinna obejmować tylko obszar 1km od Rynku Głównego. Nie tylko szpital w Prokocimiu jest kluczowy, ale dojazd do każdego szpitala powinien być wyłączony z SCT.

Nadal podtrzymuję, że SCT powinna obowiązywać tylko obszar 1km od Rynku Głównego i  objęcie tym planem całego Krakowa jest ograniczeniem w 
poruszaniu się wielu osób.
Jeżeli  miasto chce wprowadzić taką rewolucję w poruszaniu się dla większości osób powinno zagwarantować więcej miejsc Park and Ride oraz zwiększyć 
komunikację miejską tak aby bezproblemowo dojechać i  poruszać się po Krakowie.

Uważam że kryterium roku produkcji  lub standard emisji  Euro nie jest wiarygodnym parametrem pozwalającym na wjazd do strefy. Według mnie większą 
uwagę należy skupić na przeglądach i  badaniu pojazdów pod względem zanieczyszczeń i  stanu technicznego, bo tylko w taki sposób rzetelnie można 
wyeliminować pojazdy które szkodzą środowisku i  zagrożenie w ruchu lądowym.

Okres wyłączenia spod wymogów SCT powinien zostać wydłużony dla mieszkańców Krakowa do co najmniej 10 lat, oraz okres ten powinien dodatkowo objąć osoby spoza Krakowa, które codziennie muszą dojeżdżać do pracy. Nie każdego stać na wymianę samochodu w tak 
krótkim czasie, lub pokrywanie codziennej opłaty za wjazd.

Uważam że pomysł ma na celu sięgnięcie do kieszeni  obywatela i  wyciąganie od niego dodatkowych pieniędzy, a nie ochronę środowiska! Dla osób spoza 
Krakowa miesięczna opłata to 500zł co w skali roku daje 6000zł. 
Jeżeli  przepisy miałyby wejść w życie w takim kształcie warto pomyśleć o uldze dla osób mieszkających poza Krakowem a w nim pracujących w postaci ulgi w 
PiT, bądź w ogóle zwolnic ich z takiej opłaty. 

############# SCT powinna być w centrum Krakowa SCT jest za duża zbyt wysokie wymagania doprowadzą do wykluczenia wielu kierowców jak strefa będzie mniejsza i  łagodniejsza to nic wtedy nie trzeba zmieniaC po prostu chodzi wam o pieniądze
############# Szpitale na terenie miasta, duze kompleksy sklepów np Modlniczka Bonarka M1 Diesel od EURO4. LPG powinien być traktowany łagodniej niż zwykła benzyna Jeśli  ma to działać w ten sposób to proponuję opóźnić wdrożenie strefy o 5lat. Czym różni się auto mieszkańca Krakowa od auta mieszkańca np. Brzegów, który będzie pozbawiony dojazdu zwłaszcza, że nie może skorzystać z tramwaju (chyba że zapewniony będzie dojazd do P&R) Pseudopodatek
############# Strefa powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum Krakowa Przychodnie i  ośrodki zdrowia, urzędy Samochody zasilane LPG powinny być traktowane jako zero emisyjne.Wjazd dla samochodów z si lnikami diesla spełniające normy EURO5 10 lat jako okres przejściowy Powinno dotyczyć tak samo transportu ciężkiego i   maszyn budowlanych,motocykli.Opłata miesięczna powinna zostać pomniejszona dla mieszkańców 

płacących podatek w Krakowie
Zwolnienie pojazdów należących do Krakowian powinna zostać wydłużona do 10 lat.Pojazdy dla inwalidów,

############# Należy zmodyfikować propozycję w taki sposób, że Strefa Czystego Transportu w ogóle nie zostanie wprowadzona. Nie jest to dobra propozycja - żadne ograniczenia nie powinny mieć miejsca, a tym samym nie będzie konieczności wprowadzania wyjątków. Moja propozycja jest następująca - żadnej Strefy Czystego Transportu, a tym samym norm emisji .
Dodatkowa uwaga - fakt, że obok norm emisji próbuje się jeszcze wprowadzić kryterium wieku samochodów, świadczy o tym, że tu nie chodzi o żadną 
ochronę środowiska, zdrowie - tylko wykluczenie komunikacyjne dużej grupy osób i  drenaż finansowy - kolejny sposób na ograbienie ludzi z pieniędzy 
pod hasłami ekologii  itp. Skoro auto spełnia określoną normę, jakie ma znaczenie, w jakim jest wieku?

Żadnej SCT, a tym samym wyłączeń! Kolejny parapodatek. Żadnej SCT, a tym samym wyjątków!

############# Proponuję obszar ściśle centrum krakowa Rok produkcji  1998 Proponuję 10 lat Beznadziejne
############# Śródmieście do alei Trzech Wieszczów Urząd Miasta Krakowa, Szpitale: Rydygiera, Żeromskiego, na Ujastku- z porodówkami Pozytywnie
############# Samochód aby otrzymać pozwolenie na wjazd powinien przejść pozytywnie badania techniczne, ponieważ często spotykanym są czarne chmury i smród 

w okolicy na kilka minut za samochodem, który wygląda na nowy.
Jeśli  to ma być strefa czystego transportu, to coś tu nie pasuje, nadal będzie zanieczyszczone powietrze, a będą mogli  robić to tylko ci, których stać na 
zanieczyszczanie powietrza.

############# euro 3 Rowniez dla osob wynajmujących mieszkania na terenie krakowa, pracowników i studentów Złe Pracownicy i  studenci w miescie kraków
############# Zlikwidowanie całkowicie SCT, Likwidacja całkowicie SCT, jeżeli  musi być to tylko w obrębie Rynku Poza rynkiem nie powinno być żadnej SCT, mieszkańcy jeżdżą samochodami na jakie ich stać. Jeżeli magistrat chce wprowadzić SCT to niech sfinansuje 

mieszkańcom wymianę aut na nowsze
Co najmniej 10 letni okres przejściowy, tak aby w sposób naturalny stare auta zniknęły z ulic. Ewentualnie dopłaty za wymianę auta na nowsze Nie wolno dyskryminować mieszkańców ze względu na ich zamożność , która wpływa na posiadany samochód. Mieszkańcy muszą poruszać się za darmo po 

swoim mieście skoro utrzymują go ze swoich podatków
Podobnie jak w poprzednich odpowiedziach, to miasto jest dla ludzi a nie odwrotnie. Jak pokazały spotkania konsultacyjne mieszkańcy nie życzą sobie 
żadnej SCT 

############# Powinna zostać zachowana możliwość wjazdu wszystkich pojazdów niezależnie od normy emisji  spalin. Wystarczy wyeliminować auta w wyciętym 
katalizatorem spalin oraz niesprawne które nadmiernie dymią.

Okres ten powinien być wydłużony dla emerytów do 8 lat. Jest to dyskryminacja większości ludzi. Nie każdy chce i  może kupić nowsze auto. Emeryci i  renciści.

############# Strefy nie powinno być w ogóle. Ewentualnie Rynek, tak jak są strefy wjazdowe/ruchu już obowiązujące. Wszystkie miejsca powinny być dostępne dla każdego, a nie jakieś ograniczanie ludziom dojazdu do pracy, szkol i  sklepów. Samochód starszy to nie znaczy, że produkuje więcej zanieczyszczeń. Moje podejście jest takie, że nie powinno być strefy czystego transportu. Rozumiem, że pieniądze zmniejszą te zanieczyszczenia, które wg Was będą. Uważam, że powinni być uwzglednieni wszyscy ludzi, każda grupa. To co proponujecie to dyskryminacja.
############# Strefy powinno wogóle nie być. Uważam że powinna byc zl ikwidowana ponieważ dyskryminuje ludzi. Jesl i  samochód jest legalnie zarejestrowany i  jego właściciel  opłacił wszystkie należne podatki nie wolno go dyskryminować poprzez zabranianie poruszania sie po drogach 

publicznych. Uważam że jest to działanie bezprawne.
Całe miasto powinno być dostępne dla każdego kto porusza się zarejestrownym samochodem. Sprawny i  zarejestrowny samochód powinien móc sie poruszać po wszystkich drogach publicznych. Uważam że jest to dyskryminacja zabroniona przez konstytucję. To oznacza ze dyskryminacja nie ma podłoża ekologicznego. SCT jest bezprawnym oszustwem. Dyskryminacja oparta o listę wyjątków jest równie oburzająca i  nieakceptowalna jak jaka kolwiek inna forma dyskryminacji .

############# Warto rozważyć strefę wewnątrz planowanej 3 obwodnicy. Może inne P&R na obrzeżach miasta. Zaostrzenie strefy to Euro 6 od razu to polityczny błąd. Podkopuje zaufanie do urzędu. Kto zagwarantuje że za chwilę ktoś nie zmieni Euro 6 na Euro 6d a 
Euro6d na Euro7. To całkiem nowe auta.

A co z mieszkańcami którzy kupi li  niedawno auta z dieslem i Euro6 czyli  auta 6 letnie? Czy nie dało by się analogicznie przedłużyć możliwości ich używania np o kolejne 5 lat? Pozytywnie. 

############# SCT powinna obejmować jedynie obszar ścisłego centrum Krakowa SCT powinna obejmować jedynie obszar 1 obwodnicy Należy przy okazji  badań diagnostycznych pojazdu kontrolować poziom emisji  zanieczyszczeń i  na tej podstawie wydawać indywidualna decyzję czy 
pojazd może poruszać się w SCT

Dla mieszkańców powinny być zwolnienia do śmierci technicznej pojazdu Może tak byc Powinny być zwolnienia dla wszystkich osób z Krakowa posiadających dowolna grupę inwalidzką 

############# To nie jest SCT tylko abonament dla mieszkańców na posiadanie auta, proszę nazywać rzeczy po imieniu, jaka jest to strefa skoro jeżeli  uiści  się opłatę  to można poruszać się dowolnym autem po "SCT" Miejsca o których mowa czyli  np budynki użyteczności publicznej, urzędy szpitale nie mogą zostać odcięte dla osób które np przyjeżdzają do specjalistów 
z drugiego końca Polski, tutaj SCT mija się z celem, i  jakikolwiek system weryfikacji  tych osób nie został by wprowadzony byłby nie wydajny oraz bardzo 
kosztowny ze względu na bardzo duży ruch osobowy w takich miastach jak Kraków

Proszę się skupić na innych aspektach które zanieczyszczają powietrze, auta o których mowa to jest 1/10 w stosunku do zanieczyszczeń przez samoloty Jak można ograniczać czasowo jakkolwiek wymogi dla mieszkańców którzy posiadają od X lat samochód który dla nich jest wystarczający a nie stać ich na zmianę oraz nie potrzebują aby te auto było nowsze, samochód został przez nich zakupiony za własne środki, 
odprowadzają podatki a wprowadzając SCT dla takich osób to tylko generowanie zysku kosztem mieszkańców

SCT nie ma racji  bytu, proszę nazywać rzeczy po imieniu abonament za posiadanie i  wjazd do miasta, co już od dawna wszelkie działania prowadzą do paraliżu 
komunikacyjnego a to jest tylko kolejny krok do tego aby ludzie zostali zależni od transportu miejskiego

Nie można kategoryzować ludzi posiadających samochody na takich które są zwolnione lub nie, czy osoba która zapłaciła np 200 tys za nowe auto w tym 
roku jest gorsza która zapłaciła 200 tys za samochód ale np 15 lat temu ?

############# Granica strefy powinna obejmować Rynek Główny oraz Mały Rynek. Granica strefy powinna obejmować Rynek Główny oraz Mały Rynek. Jest to dyskryminacja i  wykluczenie- jeżeli  przyjadą do mnie znajomi lub dalsza rodzina to będę się musiał wstydzić za moje miasto. To jest kolejne wykluczenie - przepisy nie obowiązują ludzi majętnych. Nie powinno być segregacji .
############# Nie zgadzam sie na SCT Nie zgadzam sie na SCT Nie zgadzam sie na SCT Nie zgadzam sie na SCT Nie zgadzam sie na SCT Nie zgadzam sie na SCT
############# tylko ściśłe centrum tj kazimierz wesoła rynek i  kleparz (wewnątrz al  mickiewicza i  2 obwodnicy, od dolu wisła) dworzec główny plus powinien być szybki dojazd a nie autobus jadący prawie godzinę z obrzeży do centrum dyskryminacja diesla który tak naprawdę emituje więcej CO2 i  sadzy lecz mniej innych zwiazkow, euro powinno być to samo dla diesla i  benzyny czyli  

euro 4
nie powinno tego wcale być, jeśli  by było euro 4 nie było by takiego narzekania, po 2 jeśli  ktoś dba o auto i  jest ono „zdrowe” to stare może produkować mniej lub tyle samo co te pseudo „ekologiczne” za drogo, dajcie nam metro na każdej z 4 stron lub parking który może pomieścić wystarczającą i lość aut i  szybki pociąg historyczne/zabytkowe to tylko fanatycy więc nie mówimy o większości, czemu tylko na 5 lat specjalne?

############# Obszar SCT należy ograniczyć do, co najwyżej, ścisłego centrum lub całkowicie zaniechać jej powstania. Cały Krakow powinien być dostępny dla samochodów z si lnikiem spalinowym, niezależnie od normy emisji  spalin jakie spełniają. Ograniczenia powinny dotyczyć co najwyżej samochodów nie spełniających żadnej normy emisji  spalin lub samochodów z norma Euro1 i  Euro2, przez 
cały okres jej funkcjonowania.

Uważam, że osoby płacące podatki w Krakowie powinny być dożywotnio zwolnione z ograniczeń wynikających z SCT. Próba wyciągnięcia kasy od ludzi. SKANDAL !!! Jak ludzie mają kupić auta spełniające normy, skoro państwo i  miasto tylko wyciągają dodatkowe pieniądze z ich 
kieszeni? ktoś, kto to wymyśli ł chyba zakończył edukację na poziomie przedszkola...

Strefa SCT podzieli  ludzi na równych i  równiejszych, a to jest niedopuszczalne. Nie powinno być żadnych ograniczeń, a tym bardziej wyjątków, nawet jeśl i  
chodzi o MPK, służby i  urzędników, ani nikogo innego.

############# Proponuję strefę w okół rynku głownego lub maksymalnie w okół Plant. Nie zgadzam się na proponowaną przez miasto strefę w okół obwodnicy ółnocnej, wschodniej, południowej i  zachodniej. Każdy kościół, każde miejsce kultury i  sztuki oraz każde miejsce rozrywki. Naturalna selekcja pomijająca mieszkańców miasta (zameldowanych i  płacących tu podatki). Jeżdżę autami, które aktualnie posiadam, ale przy 
wymianie (sprzedaży lub zakupu nowego auta) muszę już spełniać wymogi strefy, ale jeżeli moje auta są sprawne i  przechodzą przeglądy to mogę nimi 
jeździć tak długo jak chcę.

 Jeżdżę autami, które aktualnie posiadam, ale przy wymianie (sprzedaży lub zakupu nowego auta) muszę już spełniać wymogi strefy, ale jeżeli moje auta są sprawne i  przechodzą przeglądy to mogę nimi jeździć tak długo jak chcę. albo ekologia albo zarobek auta zabytkowe/historyczne bez l imitów. 

############# Propozycja jest nieakceptowalna w obecnej formie, spełnienie norm emisji spalin EUR4 dla benzyny i  EUR5 dla diesla ma sens. Tak, to ma sens. EUR4 dla benzyny i EUR5 dla diesla jest OK. Reguły wjazdu powinny być równe dla krakowian i  osób spoza Krakowa, przykładowo codziennie dojezdzajacy do pracy w krk... Dojenie kierowców...nic innego. Pojazdy specjalne ok, reszta bez sensu.
############# Obszar w projekcie zarządzenia jest skandalicznie zbyt wielki. Moja propozycja to (obszary A1,A2,A3,A4,A13 stref płatnego parkowania):

Od ul. Basztowej wzdłuż ul. Westerplatte, ul. Św. Gertrudy, wzdłuż ul. Św. Idziego, ul. Podzamcze do ul. Straszewskiego, wzdłuż ul. Straszewskiego, ul. Podwale, ul. Dunajewskiego, ul. Basztowej do ul. Westerplatte. Od ul. Zwierzynieckiej wzdłuż al. Z. Krasińskiego, al. A. 
Mickiewicza (z włączeniem tych ulic) do ul. Karmelickiej, wzdłuż ul. Karmelickiej do ul. Podwale, wzdłuż ul. Podwale, Straszewskiego  do ul. Podzamcze, wzdłuż ul. Podzamcze do ul. Powiśle, wzdłuż ul . Powiśle, Zwierzynieckiej do al. Z. Krasińskiego (z włączeniem tej ulicy). Od ul. 
Dunajewskiego wzdłuż ul. Karmelickiej do al. J. Słowackiego (z włączeniem tej ulicy) do lini i  kolejowej PKP PLK nr 133, wzdłuż l ini i  kolejowej PKP PLK nr 133 i  91 do ul. Lubicz, wzdłuż ul. Lubiczdo ul. Basztowej, wzdłuż ul. Basztowej do ul. J. Dunajewskiego. Od ul. Westerplatte, 
wzdłuż ul. Lubicz do l inii  kolejowej PKP PLK nr 91, wzdłuż l ini i  kolejowej PKP PLK nr 91 do ul. Dietla, wzdłuż ul. Dietla do rzeki Wisły, wzdłuż rzeki Wisła do mostu Dębnickiego, dalej ul. Zwierzyniecką do ul. Powiśle, wzdłuż ul. Powiśle, ul. Podzamcze, ul. Św. Idziego , dalej ul. Św. 
Gertrudy do ul. Westerplatte. Od mostu Grunwaldzkiego, wzdłuż ul. J. Dietla do l ini i  kolejowej PKP PLK nr 91, wzdłuż l ini i  kolejowej PKP PLK nr 91 do rzeki Wisły, wzdłuż rzeki Wisła do mostu Grunwaldzkiego.

Uważam, że to dobra propozycja, ale l ista jest zbyt krótka, powinna być poszerzona o inne szpitale: Szpital Specjalistyczny im. Jana Pawła II Prądnicka 80, 
Szpital Specjalistyczny im. Ludwika Rydygiera Osiedle Złotej Jesieni 1, Szpital Specjalistyczny im. Stefana Żeromskiego Osiedle Na Skarpie 66, oraz dojazd 
do innych Park and Ride, P+R Kurdwanów, P+R Czerwone Maki, P+R Krowodrza Górka

To dobra propozycja, ale 5 lat to za mało, proponuję 10 lat. To dobra propozycja, ale lista uprawnionych powinna być poszerzona o inwalidów, emerytów i osoby o niskich dochodach. Proponuję wykreślenie 
"pojazdy kościelnych osób prawnych" z l isty wyjątków.



############# Poprzedni projekt był\ wystarczający, nowa propozycja w takiej formie jest nie akceptowalna. Nowe wymagania dyskryminują ludzi którzy przygotowali się do poprzednich  oraz ościennych gmin z których ludzie udają się do pracy. Nie wszystkich 
stać na zmianę co chwilę ustaleń i  przepisów to jest już przesada.

Powinno też obejmować mieszkańców ościennych gmin. Dla człowieka który dojeżdza z ościennej gminy to jest zabójcze. Wręcz niedopuszczalne. Ludzie mieszkający w ościenych gminach.

############# Dla mieszkańców strefa powinna obowiązywać tylko w centrum (przy czym dla mieszkańców centrum oczywiście powinna być możliwość wjazdu i  zaparkowania przy domu). Jeśli  jednak zakaz miałby obowiązywać wszystkich, ciągle parkowanie obok swojego domu powinno być 
dozwolone dla mieszkańców Krakowa.

Może powinno się móc dojechać do wszystkich szpitali? Uważam, że małe samochody powinny byc wpuszczane do miasta bez względu na ich wiek czy si lnik, bo każde z nich zanieczyszczają mniej niż 
spełniające najbardziej wygórowane normy nowoczesne drogie samochody.

Moim zdaniem nie powinno być w ogóle zakazu wjazdu dla Krakowian starymi czy wysokoemisyjnymi pojazdami, bo nie wszystkich mieszkańców będzie stać na zmianę samochodu w ciągu 5 lat. Nie każdy mieszka też blisko przystanku MPK, by w pełni przesiąść się na 
komunikację miejską. Brakuje parkingów, na których mieszkańcy mogliby wygodnie zostawić takie samochody (nie wspominając już o przyjezdnych).

############# Całkowicie nie zgadzam się z wprowadzeniem SCT w Krakowie. Problemem nie są samochody tylko położenie Krakowa w dolinie. Jeśli  Kraków nie ma wyboru i  musi wprowadzić SCT to powinna być ona jak najmniejsza. Tak jak wyżej, najlepiej brak SCT lub jaj minimalny rozmiar. Jak zwykle projekt uderzy w najbiedniejszych. Nie każdego stać żeby kupić nowe auto. Bardziej ekologiczne jest użytkowanie auta przez 20 lat niż 
wymiana co 3, a jednak promuje się tych co stać ich na nowe samochody...

Nie powinno być określonego okresu wyłączenia. Krakowianie powinni  jeździć, czym chcą lub na co ich stać. Uważam to za złe rozwiązanie.  Nie powinno być żadnych opłat za wjazd do miasta. Powinni zostać uwzględnieni wszyscy obywatele Polski. 

############# Coś tak absurdalnego jak strefa czystego transportu nie powinno istnieć. To nawet niema związku z ekologią. Powinny to być wszystkie szkoły i  uczelnie standardy emisji  to absurd. Niektóre starsze pojazdy Euro 3 emitują mniej szkodliwych związków od nowszych pojazdów Euro 5 Jak opłata ma wpłynąć na emisyjność danego pojazdu? To absurd 
############# Strefa mogłaby być w centrum krakowa a nie na ich obrzeżach, jaki sens ma strefa na obrzeżach Krakowa np swoszowicach, a obok pełno tirów na autostradzie a4. . Rynek główny + 5km możecie sobie zrobić strefę. Wjechać do Krakowa nie można ale jak się powie że jedziemy do szpitala to nagle wjedziemy? Bezsensu. JESTEM NA NIE. 

Strefa rynek główny +5km , reszta mija się z celem.
Euro 5 powinno wjeżdżać Głupota, jeśli  zapłacimy opłatę nagle auto stanie ekologiczne??? Samochody dostawcze i  ciężarowe powinny zostać dopuszczone do ruchu w mieście Kraków. 

Używamy w firmach dostawczych samochodów, nie każdy będzie miał diesla z nowego rocznika, a musimy starać się prosperować. 
Kupil iśmy dwa lata temu samochód dostawczy z 2013roku z przebiegiem 30tys, auto jest jak nowe, dlaczego mialbym nim nie jeździć??

############# Tylko ściśle centrum, wokół Plant Absurdem jest zamknięcie całego miasta Rok produkcji  nie ma znaczenia jak wykazały badania aut starszych np VW T2 To jest dyskryminacja osób pracujących w Krakowie a mieszkających na obrzeżach miasta Dyskryminacja i  ukryty kolejny podatek pod nazwą opłata za wjazd Dyskryminacja 
############# Dostęp powinien być do wszystkich obecnie istniejących Park&Ride na terenei Krakowa (np. wspominany PR na Prokocimiu, czy na Kurdwanowie). W 

przyszłości powinny powstać ogromne Park&Ride bezpośrednio przy wszystkich zjazdach z obwodnicy.
Auta należące do mieszkańców Krakowa, przed wprowadzeniem SCT, powinny być dożywotnio wyłączone z wymogów SCT. W innej sytyuacji  osoby biedne zostaną wykluczone komunikacyjnie (na terenie Krakowa będą mogły poruszać się komunikacją miejską, lecz nie będą mieć 
samochodu do wyjechania poza miasto)

Z opłat powinny być zwolnione osoby mające umowę o pracę w firmie będącej wewnątrz SCT, a mieszkające poza Krakowem, podobnie uczniowie i  studenci. W 
innym wypadku może to spowodować odpływ osób pracujacych np. w gastronomi, co przełoży się na podneisienie cen usług.

############# ZTP wprowadza strefę czystego transportu ze względu na ograniczenie emisji  spalin a z  drugiej strony na każdej nowo remontowanej ulicy montuje od kilku do kilkunastu progów zwalniających co prowadzi do zwiększenia i lości wydzielanych spalin i  pyłów. W Krakowie 
zamontowano przypuszczam już kilka tysięcy progów zwalniających. Nie znam żadnej wypowiedzi lub informacji  jaki wpływ na zwiększenie zanieczyszczeń mają montowane progi zwalniające. Nie kwestionuję progów zwalniających przy przejściach dla pieszych ale poza nimi. 
Drugą skandaliczną praktyką stosowaną przez ZTP jest zamiana ulic dwupasmowych na parkingi (np. ul. Teligi  itd), urbaniści, którzy projektowali  układ komunikacyjny miasta za czasów jeszcze poprzedniego ustroju znali  się na swojej pracy. Jest mi wstyd za osoby, które 
zarządzają infrastrukturą w tym mieście. Osoby odpowiedzialne za obecną infrastrukturę drogową i  komunikacyjną nie znają znaczenia słowa inżynier. Wszystkie osoby odpowiedzialne w Krakowie za wspomnianą infrastrukturę jeżeli  posiadają jaką kolwiek przyzwoitość 
powinny złożyć rezygnację z zajmowanych stanowisk.

############# 10laT, Naturalnie się wykruszą
############# W żadnym wypadku nie powinna być wprowadzona 

strefa czystego transportu w Krakowie.
Należy stworzyć rozbudowana sieć parkingów,wybudować l inie metra jak w innych europejskich stolicach.A dopiero potem wprowadzać SCT.Komunikacja 
w mieście nie może sprostać wymaganiom pasażerów między innymi:znikające kursy,zatłoczone autobusy,wyladowujace się elektryki,opóźnienia w 
rozkładzie jazdy.Jak można wprowadzać takie rozwiązania bez dodatkowych alternatyw.

Nie ma wolności bez własności.Pogwalcenie podstawowych praw konstytucji  człowieka.Jesli chcą stawiać wymagania niech pomogą je zrealizować, a 
nie odbierac obywatelowi prawo do jego własności.Nie padła propozycja żeby miasto,gmina częściowo dofinansowały zakup nowego samochodu.

A co z mieszkańcami okolicznych gmin którzy muszą dojeżdżać do Krakowa.To wlasnie oni przemierzają znaczną odległość żeby dojechać do pracy czy szkoły.Dla nich nie ma okresu przejsciowego.Czy to nie jest już dyskryminacja? To rozwiązanie jest bardzo dyskryminujące.Moze zadziała to też w drugą stronę.Niech mieszkańcy Krakowa płacą podkrakowskim gminom za każdy wyjazd poza 
granice miasta.To powinno działać na takich samych zasadach.W wioskach też przecież tworzą się korki.

############# Zrezygnować z SCT Zrezygnować z SCT Zrezygnować z SCT Zrezygnować z SCT Zrezygnować z SCT Zrezygnować z SCT
############# W całości przeciw wyprowadzenia W całości przeciw wyprowadzenia W całości przeciw wyprowadzenia W całości przeciw wyprowadzenia W całości przeciw wyprowadzenia 
############# brak strefy, jestem biednym studentem brak, młodych ludzi nie stać na auto które będzie spełniało normy euro 4, euro 3 lub euro 2 było by bardziej rozsądne a co dla osób które mieszkają poza Krakowem? studentów którzy dojeżdżają 
#############
############# Obszar strefy powinien zajmować tylko rynek główny Nie jest dobrą propozycją ponieważ osoba która musi przetransportować się na drugi koniec miasta samochodem który rzekomo nie spełnia normy jest 

zmuszona do korzystania z zatłoczoną, wolną i  momentami uciążliwą komunikacją miejską. Gdyby władzom tak bardzo nie „zależało” na redukcji  smogu to 
nie rozkopywało by regularnie połowy miasta na raz. Jak tak bardzo chcą eliminować starsze samochody to po co polepszanie jakości dróg ? Dla kogo 
lepszy asfalt będzie ? Dla ludzi który mogą sobie w dowolnej chwili kupić nowy samochód ? Ta cała sytuacja prowadzi do sytuacji  z czasów komunizmu 
gdy partia woziła się limuzynami ze skrzyniami automatycznymi i  silnikami v8 a lud musiał chodzić na nogach a ci  bogatsi  mogli  sobie pozwolić na rower 
lub fiata 126p 

Norma euro to tylko informacja a nie wyrocznia. Sprawny samochód z euro 3/4 może nawet emitować mniej co2 i  nox niż nowy samochód z normami 
6,6d itp. Zamiast szufladkować ludzi jakimiś normami powinno się dokładniej sprawdzać czy samochód posiada katalizator, czy jest w dobrej kondycji  
itp. 20 letni zadbany diesel i  tak może być bardziej ekologiczny niż ki lkuletni  zaniedbany flotowy samochód. Samochody z euro 4 spełniają wymagania 
norm euro 6 a dostały euro 4 tylko dlatego że nie istniała norma 6. 

A co z osobami które np mieszkały 15 lat w Krakowie, mają samochody na rejestracjach KR/KK? To jest jawna dyskryminacja i  absurd jak cała strefa Pobieranie opłaty za poruszanie się po mieście własnym samochodem jest po prostu chore i po niżej pasa. Jak ktoś opłaci abonament to nagle auto stanie się 
ekologiczne i  z rury wydechowej będą rosnąć kwiatki ? Tu chyba nie chodzi o walkę ze smogiem tylko walkę z portfelami ludzi żeby przypadkiem za dużo kasy 
nie mieli . Dlaczego ludzie który i  tak już płacą podatki czyli  zostaje w pewnym sensie zabrana część pensji mają jeszcze płacić by w ogóle dojechać do pracy by 
otrzymać wypłatę ? Co z osobami młodymi które nie mogą sobie pozwolić na zakup samochodu z normą euro6 które kosztują powyżej 40000 zł. Proponowanie 
opłaty za swobodne poruszanie się nie jest legalne a osoba która na to wpadła powinna być w trybie natychmiastowym zwolniona z jakiegokolwiek 
stanowiska. Opłata nie powoduje że samochód nagle stanie się „eko” pomijając że cała współczesna ekologia to skok władz na portfele obywateli  i  kłamstwo w 

Moim zdaniem zwolnione ze strefy powinny być osoby które pracują/uczą się w Krakowie a mieszkają np poza granicą miasta  

############# Wprowadzić strefę zgodnie z propozycją uchwaly Wszystkie Park and Ride. Szczególnie Czerwone Maki W propozycji  Uchwały jest OK Proponuję wydłużyć do 7 lat Jest OK Nie akceptuje tych wyjątków. Skoro obywatele muszę rozważyć wymianę środków transportu to taki podejście powinno dotyczyć wszystkich
############# Stare miasti całe miasto powiinnobyć dlawszystkich a nie tylko dla bogatych euro 3 wszyscy tak samo to nie 1984  Orwela co pusta kasa miasta ? każdy równy wobec prawa 
############# SCT nie ma nic wspólnego z ochroną środowiska. Stanowi dyskryminację, dla ludzi, których nie będzie stać na zakup nowego samochodu!! Dodatkowo śmieszny i  irracjonalny jest fakt, że za opłatą będzie już można wjechać do Krakowa starym samochodem, a krakowianie, 

którzy płacą podatki w Krakowie bez umiaru będą mogli jeździć starymi autami i truć powietrze. Absurd goni  absurd. Widać, że l iczy się tu tylko kasa!!! Dodatkowo komunikacja miejska, już teraz przeladowana, nie udźwignie dodatkowych setek pasażerów. Ktoś kto to wymyśli ł 
ewidentnie nie zna realiów przeciętnego człowieka, ktory musi do Krakowa dojechać np.do pracy. Ciągle są remonty, które paralizują miasto. Nie ma parkingów, żeby przesiać się w komunikację, P&R są nieliczne i  przeładowane do granic możliwości. Niekiedy dojazd do miejsca 
pracy możliwy jest tylko samochodem, bo nie ma bezpośredniego autobusu, albo dojazd możliwy jest z przesiadkami i  zajmuje bardzo dużo czasu
 Jak władze Krakowa sobie to wyobrażają? 

SCT obejmuje zbyt duży obszar. Każdy powinien mieć prawo dojazdu do szpitala, do Galeri i  Handlowej czy do pracy.  Poza tym już teraz tramwaje i 
autobusy są przeładowane. Niekiedy trzeba przepuścić 2 lub 3 autobusy, bo ludzie wręcz się z nich wylewają. Ktoś kto wymyśli ł projekt SCT kompletnie nie 
zna realiów przeciętnego zjadacza chleba. 

Ten standard jest wygórowany i  wręcz absurdalny. Inne zachodnie państwa nie mają tak wyśrubowanych norm jakie chce się tu narzucić. DYSKTYMINACJA I SEGREGACJA!!! Czyli  w okresie przejściowym czyste powietrze nie będzie się l iczyło, bo ludzie majętni będą mogli sobie ten wjazd opłacić. A ludzie biedniejsi mają sobie 
radzić. Często żeby dojechać do pracy do Krakowa z  ościennych gmin trzeba przemieścić się samochodem do granic miasta, bo godziny komunikacji  miejskiej 
się nie zgrywają, autobusy są przeładowane, czy po drodze trzeba zawieźć dzieci do szkół i  przedszkol i. Gdzie ten samochód zostawić? Wszędzie są płatne strefy, 
P&R są przeładowane i  już o godzinie 7 ciężko znaleźć miejsce do zaparkowania. 

############# Nie wprowadzać żadnej strefy Każdy powinien mieć możliwość dojechania gdziekolwiek chce niezależnie w jakim wieku posiada samochód Wszyscy powinni  być wyłączeni. Nie dzielcie społeczeństwa! Jeżeli  nie stworzy się strefy to nie trzeba będzie tworzyć wyjątków. 
############# zmniejszyć strefę jedynie do obszaru ścisłego centrum Uczelnie
############# Podwórko Miszalskiego Całe miasto Strefa nielegalna nie zgadzam się sąd zkwestionował te pomysły dlaczego przepychacie kolanem te pomysły? Złe
############# Całkowite porzucenie tego projektu. Zgoda byłaby wykluczeniem mieszkańców, których nie stać na nowe auto. To byłby nowy haracz? Sprzyjający podniesieniem pensji  radnych ale nie użytkownikom. Kolejne bzdurne  pomysły. Każdy powinien mieć możliwość wjechania do miasta.
############# W obrębie plant Bezterminowy okres wyłącznia Zły pomysł 
############# Jak największa strefa zabraniająca wjazdu samochodów emitujących złe spaliny dla osób nie będących mieszkańcami Krakowa i  nie  płacących podatków na rzecz Miasta.

Zakaz palenia w piecach dla Krakowian ,a trucie nas spalinami z samochodów z poza miasta.
Proponuję powiększyć obszar granicy Strefy. 3 lata. Jestem za - stawki powinny być wysokie aby zniechęcić do wjazdu domiasta.

############# Brak strefy Brak strefy Wymagania są niedorzeczne, to nie samochody są powodem zanieczyszczeń. Okres 5 lat powinien obowiązywać zarówno dla mieszkańców jak i  przyjezdnych Nic to nie zmieni, to dodatkowy powadek i  kolejny sposób na rozwarstwienie społeczeństwa. Zdecydowany przeciw Wszyscy albo nikt.
############# samo centrum miasta obręb alei Trzech Wieszczów cały Kraków bez ścisłego centrum w obrębie Alei Trzech Wieszczów i Dietla powinien być  ogólnodostępny Zakazem objęte powinny być samochody o pojemności silnika powyżej 2500 cm 3 i  normie poniżej Euro 3 Województwa Małopolskiego a nie tylko miasta lepsze takie niż całkowity zakaz
############# Proszę o jej zaostrzenie - skrócenie terminów przejściowych i  el iminowanie ułatwień dla kościelnych osób prawnych (które akurat mają dość środków, aby dokonać zmian we flocie pojazdów). Proszę o wprowadzenie bezwzględnego zakazu, prowadzącego do natychmiastowego 

wyeliminowania starych BUSów (które przejeżdżają do Krakowa z miejscowości ościennych), a które to samochody (najczęściej na ropę) mają nie raz po 20-30 lat i  są w fatalnym stanie (jeżeli  chodzi o sprawy poziomu emisji). 
to dobre rozwiązanie. jw. co do samochodów typu BUS (dla przewozów osobowych lub dostawców). Jesteśmy skansenem Europy, gdzie jeżdżą "dodzierane" samochody sprzed 

20-30 lat, sprowadzone z zachodu Europy 
nie widzę powodów dla takiego terminu. 3 lata wystarczą. aut poniżej normy nie jest aż tak dużo a jeżeli  są, to lepiej wprowadzić kryterium wieku (np. właściciela w wieku powyżej 70 roku życia lub niepełnosprawnego - na dzień wejścia w życie uchwały). Tylko takie osoby mają 
kłopot realny ze zmianą auta na spełniające normy. Nie ma powodu do faworyzowania młodych ludzi, którzy kupil i 20-30 letnie samochody

uważam, że to błąd i  faworyzuje to bogatych, zesztą opłaty są symboliczne i  jeżeli  już je wprowadzać to powinny być dużo wyższe jw

############# Nie wprowadzenie SCT, jeśl i musi być to ograniczona do ścisłego centrum, całkowite wyłączenie mieszkańców Krakowa płacących podatki w Krakowie SCT nie powinno obejmować całego miasta mieszkańcy Krakowa powinni być całkowicie wyłączeni z SCT. Jest to niepoważne podejście do mieszkańców płacących podatki dla tego miasta i wykluczenie komunikacyjne. Dodatkowo powinno byc przyzwolenie na wjazd do strefy określoną l iczbę razy na rok, tak jak jest to w Waszawie. Powinny być wyłączone auta terenowe, które w większości wypadków są napędzane dieslem i  producenci nie oferują si lników benzynowych w autach 
terenowych.

############# Proponuję aby Strefa Czystego Transportu obejmowała jedynie Stare Miasto. Moja propozycja standardu emisji  Euro to dopuszczenie do ruchu Diesli  z normą Euro 4 i  wyższą oraz Benzynowych z normą Euro 3 i  wyższą do końca 
2030r.

Dobre rozwiązanie ale wnioskowałbym o obniżenie proponowanych opłat dziennych i  miesięcznych o połowę.

############# bzdura trzeba całkowicie usnąć ją bzdura trzeba całkowicie usnąć ją bzdura trzeba całkowicie usnąć ją bzdura trzeba całkowicie usnąć ją bzdura trzeba całkowicie usnąć ją bzdura trzeba całkowicie usnąć ją 
############# bzdura trzeba całkowicie usnąć ją bzdura trzeba całkowicie usnąć ją bzdura trzeba całkowicie usnąć ją bzdura trzeba całkowicie usnąć ją bzdura trzeba całkowicie usnąć ją bzdura trzeba całkowicie usnąć ją 
############# W obrębie Plant Jest złą propozycją .Zajmuję się instalacjami i  potrzebuję dojechać ze sprzętem serwisowym itp. w dowolne miejsce w mieście . Nie mogę przewozić sprzętu 

np. drabiny w tramwaju. 
Samochody zostały zakupione legalnie i  nie można w imię ideologi zakazywać ich używania. Od dopuszczania aut do jazdy są stacje diagnostyczne . Dyskryminacja osób z okolicznych miejscowości. Kolejny haracz , kłóci się to z Waszą ideologią . tzn. za kasę można truć 

totalna bzdura

Kolejne dyskryminacje i  pole do kombinacji  . 
Ps. 
Dlaczego w tej pseudo ankiecie nie ma pytania CZY jesteś za powstaniem SCT. 

############# Nie wprowadzać SCT dla mieszkańców Dworce kolejowe i  autobusowe Mieszkańcy maksymalnie euro 3 dla benzyny Mieszkańcy powinni  być wyłączeni na stałe Złodziejstwo Mieszkańcy posiadający obecnie samochodu nie spełniające wymagan SCT powinni móc je użytkować dożywotnio.
############# W granicach całego miasta. To jest zbędne wyznaczanie takich miejsc. Będzie możliwość kombinacji. Nie popieram takiego rozwiązania. To powinni  określić specjaliści  czy jest uzasadnienie zezwalać na wjazd.

Tzn. Cel wjazdu i  czy jest konieczny.
############# STANOWCZE NIE DLA SCT!!! STANOWCZE NIE DLA SCT!!! STANOWCZE NIE DLA SCT!!! STANOWCZE NIE DLA SCT!!! STANOWCZE NIE DLA SCT!!! STANOWCZE NIE DLA SCT!!!
############# Strefę należy zl ikwidować Strefę należy zl ikwidować, natomiast jeśl i ma być utrzymana to musi to dotyczyć wszystkich bez żadnych wyjątków Strefę należy zl ikwidować jak już ma być strefa, to 20 lat Tylko dla mieszkańców, bo jak ma już być strefa to musi być dla wszystkich - bez uprzywilejowanych Jeśli  ma być, strefa to wyłączenie tylko dla mieszkańców. Wszystkie inne "wyjątki" będą generować tylko uprzywilejowanie dla wybranych - więc 

absolutnie NIE
############# Powinna to być pierwsza obwodnica Krakowa, to jest pierścień wokół starego miasta, plant krakowskich. Ewentualnie druga obwodnica, wytyczona m.in. przez aleje 3 wieszczów. Wg mnie strefa nie może zawierać całego miasta. Wtedy to nie strefa czystego transportu, tylko miasto czystego transportu, a to już chyba za wiele, zbyt 

daleko idące restrykcje. 
Wg mnie zbyt wiele aut zostanie "zdyskwalifikowanych". Maksymalnie powinny to być "stare" wymagania, czyli  benzyna Euro 3, diesel Euro 5. I jeśl i  na 
przyszłość jest plan zaostrzenia restrykcji  to powinny być jasne ramy czasowe. 

W porządku, ale przy niższych normach. Jeśli normy zostaną obniżone do Euro 5 i  3, można skrócić ten czas z 5 do np. 3 lat. Może być

############# Tylko ścisłe centrum do pierwszej obwodnicy Dlaczego? Dlaczego mieszkańcy Krakowa mają być obłożeni  wymaganiami sct a ludzie spoza Krakowa nie? Niezależnie czy to szpital czy park and ride. 
Gdzie tu sens..czy jazda do szpitala jest bardziej eko niż np jazda na boisko sportowe lub do teatru albo do prywatnej przychodni  lub gabinetu lekarskiego

SCT jest propozycja która ogranicza wolność mieszkańców oraz ich dyskryminuje. Okres pandemii c19 gdzie ruch w mieście był znikomy pokazał że ruch 
samochodów ma marginalny wpływ na zanieczyszczenie powietrza, które w głównej mierze jest wynikiem zanieczyszczeń z centralnego ogrzewania w 
mieście i  gminach ościennych

Rekomenduje rezygnację z sct na terenie całego miasta i  ograniczenie do ścisłego centrum w granicach 1 obwodnicy, Kazmierza. Chyba że miasto jest na tyle bogate, że zapewni mieszkańcom dopłaty do zakupu pojazdów spełniających wymagania SCT. Jeśli  sct będzie obowiązywało w granicach pierwszej obwodnicy za wjazd do strefy mogą obowiązywać. Poza tym pomysł opłat pokazuje że projekt sct skupiony 
jest nie na ochronie środowiska etc tylko na pieniądzach..czy auto po wniesieniu opłaty będą już eko? Czy np wz z wprowadzeniem SCT samoloty lądujące w 
Balicach lub inne będą musiały omijać granicę Krakowa? Przecież też zanieczyszczają powietrze?

Dlaczego samochody historyczne zabytkowe mogą jeździć w sct a np samochody z normą euro 4 które będą mniej emisyjne nie mogą? Jaki tutaj jest sens? 
Dlaczego ktoś ma być dyskryminowany ze względu na stan posiadania? Czy jeśl i  sprzedam 10 letnie auto i  kupię zamiast niego 25 letni samochód to 
dzięki temu środowisko będzie bezpieczniejszej? Nie sądzę. Poza tym nowe samochody posiadające aktualne normy euro o poj si lnika np 4L mogą 
wjechać do strefy a auto kilkunastoletnie z si lnikiem 1.2 , 1.6 już nie? Mimo że spala mniej benzyny/on i  emituje mniej zanieczyszczeń...SCT jest 
bezsensowną propozycją jeśl i  ma objąć  całe miasto...można wprowadzić tak strefę w ścisłym centrum dzięki czemu ograniczymy ruch samochodów i 
zwiększymy bezpieczeństwo pieszych.

############# euro 5 dla diesla bo on ma już fi ltr cząstek stałych dla mieszkańców Krakowa powinno być bezterminowo nie zgadzam się
############# Jeżeli  samochód przechodzi pozytywnie badania techniczne to bez względu na wiek spełnia warunki do użytkowania. Czy coś się zmieni ło w przepisach 

czy może jest to kolejne widzimisię panów urzędników.
Obostrzenia SCT nie powinny obejmować starszych samochodów , których właścicielami są seniorzy po 70 roku życia i  byli  ich posiadaczami przed np.2020 rokiem tzn. w chwili pojawienia się pierwszych projektów SCT. Odebranie im możliwości korzystania z posiadanych aut 
lub zmuszanie do kupna nowych to wykluczenie. 

############# Strefa czystego transportu = Rynek główny istare miasto Standardy emisji  Euro to ładna bajka a co z tymi wszystkimi maszynami budowlanymi które wykonują pracę remontowe w SCT Jak ludzi teraz nie stać na nowe cudowne Elektryczne autko  to za 5 lat będzie ich stać ludzie ledwie wiążą koniec z końcem.Wychodzi na te że polityka jest taka że zostaną zmuszeni żeby wziąć kredyt  i  takie autko zakupić Jak nie wiadomo o co chodzi to chodzi o kasę.Proszę nie  wprowadzać ludzi w błąd i  nie mydlić im oczu ochrona środowiska i  ekologią bo głównie chodzi tu o 
kasę z 

Wychodzi na to że jak jesteś ,,Krakowianinem"to jeszcze przez 5 lat coś tam możesz pojeździć a potem kolejny kredyt i  nowe cudowne Elektryczne auto a 
co z ludźmi którzy nie mieszkają w Krakowie jak zapłacą to wiadą a jak nie to do rogatek i  na piechotę 

############# Tak, strefa powinna być ograniczona tylko do zabudowy Starego Miasta. Kończąc się na ulicach Westerplatte, Basztowa, Podwale. Jest to bardzo zły pomysł, wiąże się bezpośrednio z utrudnianiem dostępu do służby zdrowia oraz korzystania z parkingu park and ride w celu 
wykonywania przez mieszkańców swojej pracy.

Sortowanie aut pod względem roku produkcji  oraz emisji  Euro nie rozwiązuje problemu. Ma tu znaczenie przede wszystkim stan techniczny pojazdów, 
jego moc, pojemność silnika. Jak pokazało życie deklarowane przez producentów emisje nijak się miały do rzeczywistych (np. afera VW)

Jest to typowy zabieg metoda gotowania żaby. Uważam tą propozycję za bezczelną choć sam jestem mieszkańcem Krakowa i  niby na tym "zyskuje". Jest to rozwiązanie niedopuszczalne i  naganne z moralnego punktu widzenia. Skok na kasę obl iczony na zasypanie ogromnego długu miasta. Strefa przedstawiona w obecnej formie nie ma większego sensu dlatego szkoda wypisywać wyjątków których mogłaby dotyczyć. Sprawna darmowa 
komunikacja zl ikwidowałaby problem korków oraz zanieczyszczenia. Oczywiście opinia ta uważana jest za utopijną, jednak są miasta i  to duże z 
darmową komunikacją, niestety rządzący magistrat doprowadził do ogromnego zadłużenia miasta i  nie jest w stanie zaproponować takiego rozwiązania.

############# Granicę są właściwe. Wg. Mnie tylko dojazd do obwodnicy, bez wjazdu wgłąb miasta. Wymagania norm Euro są wg mnie optymalne, ale nie powinno się rozróżniać daty wprowadzenia dla mieszkańców i nie mieszkańców miasta. Wszyscy 
są równi wobec prawa 

Nie powinno być rozróżnienia na mieszkańców i nie mieszkańców. Wszystkich powinny dotyczyc te same zasady. Akceptowalne na sytuację wyjątkowe lub nagle. Wnoszenie opłaty powinno być możliwie proste. Tylko niepełnosprawni i  pojazdy zabytkowe przez ograniczoną i lość dni w roku.

############# Od 2025 sct tylko w granicach 1 ringu
Od 2030 roku powinny obowiązywać granice sct do tzw drugiego ringu, 
od 2035 dopiero te zaproponowane obecnie, 

Nie mam uwag Od 2025 benzyna norma euro 3 diesle euro 4 
Od 2030 benzyna norma euro 4 diesel euro 5
Od 2035 benzyna norma euro 4 diesle euro 6
Dla mieszkańców Krakowa lub płaconych tutaj podatki 
Dla pozostałych 
Od 2025 benzyna norma euro 4 diesel euro 5
Od 2030 benzyna norma euro 4 diesle euro 6

Pozwoli  to mieszkańcom na wymianę aut na nowsze w perspektywie 10 lat a niż już 5 lat co jest bardzo prawdopodobne, i  być może spowoduje, więcej 
osób przekona się do wprowadzenia sct, wprowadzenie sct w zaproponowanej formie spowoduje wzrost cen aut i  ograniczy ich dostępność dla 
przysłowiowego kowalskiego, co wywoła negatywne nastroje społeczne, a w perspektywie za 3,5 roku wygrana Łukasza Gibały, a to spowoduje masową 
wymianę dyrektorów i  kierowników w całym urzędzie i  jednostkach

Okres 10 lat to minimum jw. Jest ok ale dla mieszkaniowo powinna być na preferencyjnych warunkach np przy płatności za rok z góry cena została by pomniejszona o 50% Nie mam uwag 

############# ścisłe centrum całe miasto oprócz ścisłego centrum euro 3 ludzi nie stać na nowe 20 lat min. bieda postępuje Debil izm Dyskryminacja
############# Obszar wewnątrz 1 obwodnicy Wewnątrz 1 obwodnicy nie ma takiej potrzeby Ograniczenia są absurdalne. Prawo wjazdu powiem mieć każdy samochód z aktualnym badaniem technicznym 20 lat To jest kolejny podatek 

Nie ma zgody
W przypadku stc w 1 obwodnicy nie potrzeby tworzyć kolejnego bubla prenego

############# Należy nie tworzyć strefy. Całe miasto powinno być dostępne. Należy nie tworzyć strefy. Jest ona dyskryminująca obywateli  ze względu na posiadany samochód. Należy nie tworzyć strefy. Zlodziejstwo. Wyjątków jest za mało.
Nie powinno się tworzyć strefy.
Dyskryminuje ona mniej majętne osoby.

############# SCT powinna objąć cały obszar Gminy Miejskiej Kraków a w przyszłości obszaru metropolitalnego oraz obszaru funkcjonalnego z jedynym wyłączeniem autostrad i  dróg szybkiego ruchu. SCT powinna objąć cały obszar Gminy Miejskiej Kraków a w przyszłości obszaru metropolitalnego oraz obszaru funkcjonalnego z jedynym wyłączeniem 
autostrad i  dróg szybkiego ruchu.
Bez wyjątków.

Zakaz wjazdu dla samochodów powinien być określony na podstawie rzetelnych badań technicznych samochodów określających emisję samochodu a 
nie na podstawie roku produkcji . Ki lkunasto letnie auto na benzynę mniej zatruwa powietrze, niż np. najnowsze wypasione auto terenowe.

Bez wyjątków. Mieszkańcy nie powinni  mieć wydłużonego okresu dostosowawczego. Nie. Zakaz wjazdu, bez wyjątków. Żadna grupa społeczna nie zatruwa powietrza w mniejszy sposób, niż inną. SCT powinna zostać wprowadzona bez wyjątków na całym obszarze 
funkcjonalnym Krakowa.

############# Brak strefy Wszystkie samochody powinny móc wjeżdżać na obszar całego miasta Wszystkie samochody powinny móc wjeżdżać na obszar całego miasta Wszystkie samochody powinny móc wjeżdżać na obszar całego miasta Wszystkie samochody powinny móc wjeżdżać na obszar całego miasta Wszystkie samochody powinny móc wjeżdżać na obszar całego miasta
############# Ok Ok Ok 10 lat Nie pieniądze nie oczyszczą powietrza
############# Okolice ul. Reymonta, miasteczko AGH Uważam że powinien byc zniesiony okres wyłączenia spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców Krakowa. Żadnych okresów, bezterminowo Nie powinny być ponoszone żadne opłaty. 
############# W projekcie brakuje obowiązku weryfikacji , czy strefa rzeczywiście poprawi jakość powietrza w Krakowie, a jeśl i nie, to automatycznego zniesienia strefy
############# Nie powinno jej być Wprowadzenie tej strefy nie jest dobrym pomysłem upośledzi to mniej zamożnych mieszkańców To ograniczenie budzi mój sprzeciw z uwagi na postenowienia konstytucji  naszego kraju. Proszę sobie wyobrazić że Gmina zabierzów wprowadzi takie ograniczenia z dojazdem do lotniska i  autostrady A4 dla mieszkańców Krakowa. Z pewnością złożę skargę w tym zakresie do 

Trybunału Konstytucyjnego 
Czyli  chronimy środowisko ale jak zapłacisz to środowisko nie jest już tak ważne. Chyba że  z tych opłat mniej zamożni mieszkańcy dostaną dofinansowanie do 
zakupu nowych pojazdów. 

Konstytucja wprowadza zasadę równości wobec prawa i  powinno się ją stosować bezposrednio

############# Strefy być nie powinno Takim obszarem powinno być całe miasto Rok produkcji  od 1895 do teraz powinien móc wjechać Strefy nie powinno być Opłata powinna wynosić 0zł Każdy samochód powinien móc wjechać
############# Dzien dobry dojeżdżam z synem na treningi do AP Hutnik Kraków i według tej strefy brakuje mi ki lometr za który muszę zapłacić przynajmniej 4 razy w tygodniu ,więc może jaka śulga dla rodziców dzieciaków którzy dojeżdżają z poza Krakowa do Akademi czy szkól  szpital Rydla czy Żeromskiego to rozwiązanie jest krzywdzące dla osób biednych z prostej przyczyny stare samochody mają ludzie biedni i  ich chcecie obciążyć jeszcze bardziej

############# Kupiłem auto w poprzednim roku z normą Euro 5 diesel, zgodnie z poprzednim projektem, i  nie wyobrażam sobie żebym za 5 lat musiał go sprzedać, bo 
zmienił się projekt. Tak nie można robić! Rozumiem, że miasto zrekompensuje mi zakup choćby w części nowego auta?

Jak wyżej nie może być tak że ktoś kupuje auto zgodnie z poprzednim projektem uchwały, a za chwilę jest zmieniana uchwała. Przez takie działanie tracę konkretne pieniądze.

############# Uważam, że strefa czystego transportu powinna obejmować strefę rynku głównego i  nic więcej. Wszystkie miejsca są ważne dla społeczeństwa, proponuję strefę czystego transportu tylko w granicach rynku głównego i nigdzie więcej. Strefa czystego transportu tylko dla samochodów Euro1. Sugeruję okres wyłączenia zwiększyć do lat 50 na wjazd dla strefy zaproponowanej przeze mnie wcześniej. Jestem za, proponuję opłatę 1zł rocznie. Lista jest dobrze skonstruowana.
############# Zbyt długi czas wyłączenia,znowu będą kombinacje z rejestrowaniem na znajomych. np. jak współwłaściciel Bez sensu ,to całkowicie wypacza idee SCT Ja najmniej wyłączeń
############# Proszę zl ikwidować strefę Jest wiele miejsc do których powinno się dojechać każdym autem. m.in. wszystkie sklepy wielkopowierzchniowe, lekarze dentysci koło alei 29 l istopada. Tu nie chodzi o standard emisji  bo jakakolwiek opłata pozwoli wjechać do sterfy samochodem. czyli to wszystko polega tylko na wyciąganiu kasy od 

biedniejszych
proponuje wydłużenie okresu do min 10 lat Wiadomo od początku że nie chodzi o ekologię.(dlaczego zostały pominięte auta z LPG?) tylko o wyciągnięcie kasy. Kraków już jest ekologiczny bo zlikwidowano kopciuchy prawda? Jeżeli  miasto chce zlikwidować starsze samochody to niech dopłaca mieszkańcom do 

nowych.
############# tak - jest zbyt szeroka SCT może obejmować Rynek, czy ścisły Kazimierz jak zbudujecie tam solidne parkingi podziemne gdzie mona zostawić auto. Objecie SCT całego miasta to chory pomysł. A Urzędy, Sądy? Cała te strefa to nieporozumienie, ale masa ludzi mieszka pod maistem mając firmy, mieszkania, domy także w mieście. Ba w mieście płaca 

podatki i  maja meldunek, mimo ze mieszkają poza granicami Krakowa. 
standard emisji  to kpina - wjedzie duże nowe auto a małe juz nie mimo ze emisyjne wypada lepiej... Nowe auto jest nieekologiczne w zasadzie niezależnie 
od emisji  bo proces produkcyjny jest najbardziej emisyjny... 

Mieszkańcy w ogóle nie powinni być objęci SCT, bo tu płacą podatki i  musza się przemieszczać swobodnie. Jakie jest uzasadnień ie tej opłaty - stana się bardziej Eco? To pokazuje ze nie chodzi o ekologie i  nigdy nie chodziło. Trzeba w ogóle mieć nie pokoleń w głowie 
by Wierzyc ze jak my ograniczymy śladowa w skali  świata emisje to będzie lepiej. Smog w Krakowie to nie samochody a uwarunkowania geograficzne i  
okoliczne gminy ogrzewające domy czym popadnie, bo nie ma alternatyw np. sieci gazowej lub pieniędzy by to zmienić. Tu należy szukać ekologii  i  dbania o 
jakość powietrza. 

A co p 5 latach? To niedorzeczna l ista bo cala strefa nie am żadnego uzasadnienia. Ponadto przede wszystkim obejmijcie siebie zakazem jazdy 
samochodami w urzędach i  dajcie przykład.

############# Propozycja Strefy Czystego Transportu jest przykładem urzędniczej wizji  oderwanej od rzeczywistości mieszkańców Krakowa. Zamiast realnej poprawy jakości powietrza, serwuje się restrykcje, które uderzają głównie w małe przedsiębiorstwa i  mieszkańców mniej zamożnych. 
Granice strefy powinny być znacznie węższe i  obejmować jedynie najgęstsze obszary turystyczne, a nie rozlewać się na całe dzielnice, co prowadzi do chaosu i  wykluczenia komunikacyjnego. Walka ze smogiem powinna skupić się na efektywnej modernizacji  pieców i 
usprawnieniu transportu publicznego, a nie na wprowadzaniu półśrodków, które jedynie utrudniają życie mieszkańcom.

To propozycja pełna sprzeczności i  dowód braku spójnej wizji . Z jednej strony forsuje się restrykcyjne ograniczenia w ruchu pojazdów, z drugiej – 
wprowadza wyjątki, które całkowicie podważają sens Strefy Czystego Transportu. Dlaczego mieszkańcy i  przedsiębiorcy z centrum mają być karani za 
korzystanie z aut, skoro do kluczowych punktów w mieście i  tak będzie można dojechać każdym pojazdem? To sztuczne kompromisy, które nie przyniosą 
realnej poprawy jakości powietrza, a jedynie chaos i  poczucie niesprawiedliwości wśród mieszkańców. Jeśli  priorytetem jest zdrowie, to zasady powinny 
być jednolite i  konsekwentne, bez wyjątku dla wybranych miejsc.

Wymagania dotyczące roku produkcji  pojazdów i standardów emisji  Euro są absurdalnie restrykcyjne i  uderzają głównie w mieszkańców mniej 
zamożnych, którzy nie mogą sobie pozwolić na wymianę samochodu. To nierówne traktowanie obywateli, gdzie koszty zmian poniosą ci, którzy najmniej 
przyczynil i  się do problemu zanieczyszczenia powietrza. Narzucanie sztywnych granic emisji  bez uwzględnienia realiów społecznych to droga na skróty – 
efekt będzie taki, że wiele osób zostanie wykluczonych komunikacyjnie, a jakość powietrza nie poprawi się znacząco, bo kluczowe źródła smogu, takie jak 
ogrzewanie domów, są wciąż pomijane.

Proponowany okres 5 lat wyłączenia dla mieszkańców to próba zamaskowania problemu, a nie jego rozwiązanie. To tylko odsuwanie w czasie realnych konsekwencji, które i  tak uderzą w mieszkańców z pełną mocą po upływie tego okresu. Zamiast oferować długofalowe 
wsparcie w wymianie pojazdów czy rozwijać efektywną komunikację publiczną, wprowadza się półśrodki, które wywołają kolejny kryzys za ki lka lat. To propozycja krótkowzroczna, mająca uspokoić ludzi teraz, a nie rozwiązać problem zanieczyszczeń w sposób sprawiedliwy i  
trwały.

Propozycja dopuszczenia wysokoemisyjnych samochodów do Strefy za opłatą to zwykłe sprzedawanie prawa do zanieczyszczania powietrza. To nie jest 
rozwiązanie problemu, tylko stworzenie przywileju dla bogatszych kierowców, którzy będą mogli  płacić za łamanie zasad SCT. W efekcie powstanie nierówność 
– mieszkańcy mniej zamożni zostaną wykluczeni z miasta, a ci  z zasobniejszym portfelem będą mogli  swobodnie korzystać ze swoich aut. To podejście bardziej 
przypomina dodatkowy podatek niż rzeczywistą troskę o środowisko i  zdrowie mieszkańców. Jeśli  SCT ma być skuteczna, nie może opierać się na mechanizmie 
„zanieczyszczaj za opłatą”.

Lista wyjątków w nowej propozycji  SCT to dowód na brak konsekwencji i  spójności całego projektu. Zamiast dążyć do rzeczywistego ograniczenia emisji , 
wprowadza się katalog wyłączeń, które całkowicie podważają sens istnienia Strefy. Zwłaszcza zwolnienie dla pojazdów historycznych i  zabytkowych jest 
kuriozalne – takie auta, często najbardziej trujące, będą mogły swobodnie poruszać się po mieście, podczas gdy zwykli  mieszkańcy będą zmuszeni do 
rezygnacji  z codziennego transportu. SCT w takiej formie to raczej sztuczna regulacja pełna luk niż realne działanie na rzecz poprawy jakości powietrza w 
Krakowie.

############# Jestem przeciwny powołaniu SCT. I mam nadzieję, że mieszkańcy nie dopuszczą do jej powstanie. Jeśli  się stanie inaczej, to SCT powinna w taki sam sposób traktować mieszkańców Krakowa i  powiatu krakowskiego a szerzej sprawę ujmując: "metropoli i  krakowskiej". Bez 
wyjątków dla parafi i  czy kościołów.

Jeśli  strefa powstanie, a mam nadzieję, że nie powstanie to miejscem, które nie są przez nią objęte powinny się również znajdować na dobrze 
skomunikowanych obrzeżach miasta np. w Bronowicach, aby ludność okolicznych miejscowości nie została wykluczona komunikacyjnie w związku z 
pwostaniem SCT.

jako przeciwnik powstania strefy SCT jestem przeciw również wszelkim ustalonym w obrębie tej strefy standardom. Wyłączenie winno dotyczyć mieszkańców całego powiatu krakowskiego albo szerzej, Aglomeracji  Krakowskiej. Jest to rozwiązanie wiejące hipokryzją, bolszewizmem i gangsterką ze względu na zasadę haraczu. Haracz wymazuje przewiny, to nonsens.  Natomiast z uwagi 
na w ogóle represyjność SCT wobec obywateli , jeśl iby SCT powstała, należałoby taką zasadę wprowadzić, dokładnie tak samo jak istnieje i  spełnia swoją role, 
bolszewicka z ducha instytucja "czynnego żalu".

Jeśliby SCT powstała, Nie ma podstaw do tego aby w omawiany, zakresie traktować w sposób szczególny pracowników instytucjonalnego kościoła 
katolickiego. 

############# Kraków i  gminy oscienne z "obważanka". Nie powinno być żadnych wykluczeń, nawet dla mieszkańców Dla dizl i  powinno zostać podniesiesione do euro 6 Kategorycznie nie powinno być wykluczeń. Spowoduje to zmniejszenie efektu ekologicznego, przekręty z sztucznymi mieszkancami oras wprowadzic dyskryminacje osób spoza Krakowa, co moze być przyczyna prób uchylenia ustawy. Musiała by być wysoka i  stosowana również dla mieszkańców. Żadna grupa społeczna nie moze być wykluczona, będzie rto dyskryminacja i  pogłebi nierównosci spoleczne. Mieszkancy nie mogą być wykluczeni i  mieć 
zezwolenia na trucie ludzi.

############# Nie należy wprowadzać strefy sct. Jeżeli  jednak ona ma zostać wprowadzona i  tak bo na siłę urzedasy chcą narzucić swoją wolę mieszkańcom to niech to będzie rynek główny z którego i  tak ludzie uciekają przez turystyfikacje Szkoły, przedszkola i  duże drogi tranzytowe powinny też być wyłączone Te wymagania są z ***y i  są zbyt rygorystyczne. Jeżeli  auto jest dopuszczone do ruchu to nie można zakazac mu się poruszać bo tak, tylko zmienić 
przepisy krajowe

Ten okres powinien być zwiększony do co najmniej 2050 roku Czyli  jak już dam pieniądze to nagle będę eko? Czyli  nie chodzi wam o emisję i  poziom CO2 a zbieranie kasy na dziurę budżetową Majchrowskiego? Żądamy uczciwego referendum w sprawie SCT!

############# Proponowane granice ( czyli  w zasadzie całe miasto ) są właściwe. W momencie wejścia w życie SCT powinny obowiązywać daty produkcji  pojazdu: benzyna- max. 15 lat, diesel- max. 10 lat. 2 lub 3 lata dla mieszkańców Krakowa. 1 rok dla pozostałych. Dobre rozwiązanie, kwestia ceny. Kwota powinna być duża i  waloryzowana.
############# Jestem całkowicie przeciwnym wprowadzaniu jakich kolwiek obszarów strefy czystego transportu. Jestem całkowicie przeciwny wprowadzaniu  ogóle strefy czystego powietrza. Uważam że jest to okradanie ludzi i  wpłynie bardzo na mieszkańców i ich koszt wszelkich usług gdyż wielu pracowników dojeżdża z poza Krakowa i  jeżeli  oni 

będą musieli  zmienic samochody to koszta przeniosą na klientów.
Jestem całkowicie przeciwnym wprowadzaniu  SCT w Krakowie. To uderzy we wszystkich, tak że w turystykę.

############# Szpital Żeromski , Rydygier. Możliwość wjazdu na obwodnicę na węźle Tyniec
############# Strefa Czystego transportu nie powinna przekraczać pierwszej obwodnicy Krakowa. Obiekty Park and Ride powinny być obowiązkowym elementem każdej pętli  tramwajowej i  autobusowej i  ich powstawanie nie powinno być zależne od SCT. Nawet jeśl i  zostanie wprowadzona SCT w Krakowie, jej obowiązywanie nie powinno dotyczyć mieszkańców miasta. Zabranianie mieszkańcom poruszania się po własnym mieście własnym samochodem jest czystym s*************m. Czy uiszczenie opłaty sprawi że "nieekologiczne" auta nagle staną się "ekologiczne"? Czy ta opłata magicznie usunie zanieczyszczenia przez nie generowanie? 

Nie. Zatem czy wprowadzanie SCT ma służyć "ekologii" czy to kolejny skok na kasę obywateli?
Pojazdy należące do krakowian nie powinny nigdy znaleźć się na l iście pojazdów, których dotyczy zakaz wjazdu do SCT. Jest to nie do pomyślenia że 
mieszkaniec miasta, odprowadzający z własnych dochodów podatki zasilające budżet tego miasta nie miał prawa poruszać się po nim swoim pojazdem 
niezależnie od jego roku produkcji  czy spełnianej normy emisji  spalin.

Jeżeli  mamy wyłączać pewne grupy pojazdów z obowiązywania zakazu wjazdu mimo że nie spełniają wymogów emisji  spalin to znowu wracamy do 
podstawowej kwestii - SCT ma być wprowadzana dla "ekologii" czy dla zasilania budżetu miasta poprzez wymóg wykupu pozwolenia na wjazd? 

############# Strefa powinna obowiązywać tylko w ścisłym centrum miasta, nie ograniczać swobody poruszania się osobą mniej zamożnym których nie stać na lepsze samochody. A jeżeli  ma być wprowadzona to tylko w zależności od zarobków i z opłatą dla turystów przyjeżdżających do 
Krakowa 

Jeżeli  ma być wprowadzona to powinny być wyłączone główne ul ice prowadzące do centrów handlowych i  umożliwiać dojazd do pracy mieszkańców 
Krakowa i  sąsiadujących gmin 

Powinna być wprowadzona opłata dla silników o większej pojemności niż 2l za wyłączeniem pojazdów ciężarowych Powinno dotyczyć sąsiadujących gmin i  mieszkańców Krakowa Bardzo źle jeżeli kogoś nie stać na zakup nowszego samochodu miasto chce mu dokładać dodatkowych wydatków. Jeżeli  kogoś stać na auto o dużej pojemności 
powinien wnosić opłatę od emisji  jego dużego si lnika a nie zwykłych samochodów z małymi silnikami, które dają mniej zanieczyszczeń niż nowe samochody z 
dużymi pojemnościami.

Pojazdy ciężarowe świadczące usługi na terenie miasta Krakowa i  pojazdy zabytkowe i  historyczne całkowicie bez ograniczeń 

############# Uważam że pomysł ograniczenia wjazdu lub uiszczania opłaty samochodów jest bezsensowny Niesprawiedliwe bardzo dla osób ,które dojeżdżają do Krakowa do pracy i  nie mieszkają w Krakowie Uważam że nie powinno być żadnych ograniczeń i  każdy miał prawo wjechać do miasta
############# Granice strefy powinny zostać ograniczone do ścisłego centrum, od Wisły do 2 obwodnicy maksymalnie. W tym 2 obwodnica nie powinna być objęta strefą. Zaproponowane rozwiązania nie przyniosą pożądnych rezultatów. Smog powstały na skutek emisji  z samochodów (smog fotochemiczny) tlenki azotu, 

węglowodory powstaje tylko i  wyłącznie gdy temperatura przekracza 25C, wilgotność poniżej 70%, i  wiatr poniżej 2m/s. i  świeci intensywnie słońce, 
wysoki indeks UV. Natomiast emisja co2 nie jest szkodliwa dla ludzi i  nie podlega monitoringowi. Smog, który najbardziej odczuwamy w Krakowie 
wynika z niskiej emisji , zwłaszcza z wiosek dookoła Krakowa. 
Ludzie chcą jeździć nowszymi autami, nie potrzebują do tego dodatkowego motywatora jest to tylko kwestia czasu i  pieniędzy. Najbardziej ubodzy ludzie 
którzy nie mają szans na poprawę finansów i tak zmienią w pewnym momencie auta na nowsze, ponieważ auta w pewnym momencie przestają być 
opłacalne finansowo w naprawach i  trafiają na złom, a ludzie kupują podobnej klasy auta tylko młodsze, które w momencie produkcji  miały wyższą 
normę emisji  spalin.

Wielu ludzi dojeżdża z okolic Krakowa, często ze słabo skomunikowanych obszarów i nie mają możliwości innej komunikacji lub jest kompletnie nie opłacalna czasowo. Dobrym rozwiązaniem mogłoby być przyszłościowe planowanie miasta aby obszary zabudowy, w których 
jest praca były tworzone na zewnątrz miasta.

Uważam, że dotknie ono tylko biednych ludzi, których nie stać na młodsze auto. Lepszą opcją byłaby opłata dla samochodów zabytkowych. Jeśli  kogoś stać na 
utrzymanie tak starego, często cennego auta, nie musi nim na codzień jeździć, a jak chce stać go na to.

Auta zarejestrowane na parafie nie powinny mieć taryfy ulgowej.

############# Mój sprzeciw Mój sprzeciw Mój sprzeciw Mój sprzeciw Mój sprzeciw Mój sprzeciw
############# Strefa powinna oobwiazywac na Alejach, Konopnickiej, Powstancow, klimeckiego, Grzegorzeckie, Mogilskie, Dworzec PKP, 29list do Alei. Jak chcecie wprowadzic Strefe na cale miasto dobudujcie tramwaj do granic strefy i  umiescie tam parkingi park and ride pod petla jak i  nad petla. Do 

wykorzystania rowniez przez turystow jak we Wiedniu.
Dopuscic Euro 5 dla diesli  z DPF. Duza nierownowaga Euro 4 dla benzyny i  Euro 6 dla diesli . Nie mozna patrzec tylko na NO2 jesli  diesle generuje mniej 
CO2, rowniez spala mniej niz benzyna, a 12 letni diesel bedzie w ogolnej kondycji  duzo lepszej niz 20 letnia benzyna. Taka nierownowaga doprowadzu 
tylko do masowego spadku ceny diesli w Krakowie a podwyzke cen samochodow na benzyne. Za sprzedaz takiego wlasciciel kupi  samochod starszy, 
zazwyczaj w ogolnej kondycji  gorszej,   

Jesl i  podatnik placi podatki w Krakowie moze uzytkowac do czasu sprzedazy pojazdu (bezterminowo). Gdy sprzeda innemu podatnikowi nie bedzie mozliwosci oczywiscie uzytkowania w Krk. Klopotliwe i  drogie. Jesli  placi podatki moze jezdzic bezterminowo do czasy sprzedazy/wyrejestrowania (cos jak z czarnymi tablicami).

############# rozsądna stc powinna obejmować tylko Pl. Wszystkich Świętych 3 to głupie. Szpitali  i  urzedow jest w ***y w Krakowie. dojazd do nich wszystkich powinny być zachowany z każdej strony miasta a wtedy wszelkie wyłączenia 
są bez sensu. ogarnijcie się

standard emisji  Euro jest bez sensu. powinien obowiäzywać rok produkcji sprzed no. 1970 roku, jesl i  nie jest zarejestrowany jako zabytek wszyscy jesteśmy równi wg konstytucji . podobno. rowniez mieszkańcy podkrakowskich gmin powinni być wyłączeni na 10 lat czyli  opłata powoduje ze auto staje sie ekologiczne? brawo! niezła manipulacja! tłuści urzednicy, biskupi  i  lewackie organizacje mogą mieć w ***ie ekologię? jesteście porąbani. nie ma na to zgody! Nie dla stc!!!

############# Dzielnica I Stare Miasto Są zbyt wysokie. Strefa nie powinna dotyczyć mieszkańców miasta tylko osób przyjezdnych. Będzie to faworyzować bogatych i  oznacza to kolejny sposób na wyciągnięcie pieniędzy od obywateli  Nie powinno być tej strefy 
############# Obszar wewnątrz II obwodnicy. Obszar wewnątrz II obwodnicy z wyłączeniem mieszkańców tegoż obszaru. Połączenie wymagań stref z miast austriackich i  niemieckich. Wprowadzenie rozwiązania jak w odpowiedzi na pytanie nr 3 nie wymagałoby stosowania okresów przejściowych. Jeśli  jakiekolwiek miałyby być zastosowane, to wyłącznie z programem wsparcia finansowego do wymiany pojazdów. Przy założeniu objęcia SCT obszaru wewnątrz II obwodnicy, takie rozwiązanie byłoby do przyjęcia. Vide wcześniejsze odpowiedzi. 
############# Brak jakiejkolwiek strefy. Brak standardu emisji  Euro. Czyli  chcecie dodać dodatkowe opłaty dla biedniejszych żeby nie mogli się gdzieś dostać?! Czyli  wymogi dla wszystkich czy nie?!
############# Uważam, że granice strefy zostały dobrane w sposób rozsądny i  odpowiedzialny. Z jednej strony tworzenie kanałów pozwalających dojechać do mniejsc przesiadkowych i  punktów szpitalnych budzi pewną moja obawę o nadużywanie 

tych zasad  jednak wydaje się to rozsądnym ukłonem wobec sceptykow SCT 
Zaproponowane wymagania zarówno dla pojazdów benzynowych jak i  Diesli  wydają się rozsądne.
Zastanawiam się nad jakimś bardsiej znaczącym wyłączeniem dla autobusów turystycznych i  tych stanowiących element komunikacji zbiorowej gdyż te 
pojazdy często mają dłuższy czas eksploatacji  aniżeli  samochody osobowe 2012 rok produkcji  wydaje się tu dużym ograniczeniem. 
Choć sam jestem użytkownikiem motocykla zastanawiam się czy całkowite wykluczenie jednosladow z SCT jest właściwe. 

Tak to dobre i  sprawiedliwe społecznie rozwiązanie. Uważam że dopuszczenie na cały miesiąc jest złym rozwiazaniem, choć kwota 500 zł jest dość wysoka to jednak wielu miłośników gruzu będzie gotowa taka 
opłatę ponieść.

Wydaje mi się, że jedyną sensowna opcja jest opłata godzinowa.

Opłata za wjazd nigdy nie powinna zwalniać z opłaty za postój! 

Nie rozumiem specjalnego wyłączenia dla kościelnych osób prawnych. Jasno sprzeciwiam się takiemu pomysłowi. 

############# Jestem przeciw wprowadzaniu Strefy Czystego Transportu Jestem przeciw wprowadzaniu Strefy Czystego Transportu Jestem przeciw wprowadzaniu Strefy Czystego Transportu Jestem przeciw wprowadzaniu Strefy Czystego Transportu Jestem przeciw wprowadzaniu Strefy Czystego Transportu Jestem przeciw wprowadzaniu Strefy Czystego Transportu
############# Brak strefy Brak strefy Strefa nie powinna istnieć Tak strefa nie powinna istnieć, nie będziemy musieli  się zastanawiać i le lat wyłączenia zastosować To okradanie obywateli  ****o
############# Jestem przeciwna Strefie czystego transportu Jestem przeciwna Strefie czystego transportu Jestem przeciwna Strefie czystego transportu Jestem przeciwna Strefie czystego transportu Jestem przeciwna Strefie czystego transportu Jestem przeciwna Strefie czystego transportu 
############# Proszę się zająć poważnymi sprawami a nie lewackimi *****ołami. jestem przeciw wprowadzaniu jakichkolwiek stref ograniczających swobodę obywatelską. Proszę się zająć poważnymi sprawami a nie lewackimi *****ołami. jestem przeciw wprowadzaniu jakichkolwiek stref ograniczających swobodę 

obywatelską.
Proszę się zająć poważnymi sprawami a nie lewackimi *****ołami. jestem przeciw wprowadzaniu jakichkolwiek stref ograniczających swobodę 
obywatelską.

Proszę się zająć poważnymi sprawami a nie lewackimi *****ołami. jestem przeciw wprowadzaniu jakichkolwiek stref ograniczających swobodę obywatelską. Proszę się zająć poważnymi sprawami a nie lewackimi *****ołami. jestem przeciw wprowadzaniu jakichkolwiek stref ograniczających swobodę obywatelską. 
Strefy dla bogaczy?

Proszę się zająć poważnymi sprawami a nie lewackimi *****ołami. jestem przeciw wprowadzaniu jakichkolwiek stref ograniczających swobodę 
obywatelską.

############# Wyrzuć do kosza ‼‼‼ Bzdura cały Kraków wolny od sct Każde auto sprawne techniczne może jeździć w wolnym kraju komuny niechcemy i  płacenia haraczu Ograniczanie naszych praw przez lewaków rozliczymy wlodarzy za wprowadzenie sct To Santrz i  ściąganie haraczu przez pseudo ekologów Każdy przeciętny Kowalski ma prawo jeździć czym chce i  na vo go stać byle był sprawnybtechniczny 
############# Tak Nie Euro 5 od 2030 roku dla mieszkańców Krakowa stopniowe przechodzenie ,od 2035 euro 6 nie stać nas jako przedsiębiorców na wymianę drogich 

ciężarówek euro 6 które są kosztowne w utrzymaniu w i  same nie radzą sobie z ekologią aby je użytkować 
Tak euro 5 od 2030 roku ,dopłaty dla przedsiębiorców którzy używają samochodów do prowadzenia działalności Nie Nie dotyczy mieszkańców posiadających jakiekolwiek grupy inwalidztwa nie tylko ruchowe

############# Zmienić nazwę dotychczasowej strefy 'A" czyli  Starówki, Kazimierza i  istniejących ulic z zakazem wjazdu dla postronnych z wyłączeniem niepełnosprawnych, mieszkańców i służb. Czytając projekt właściwie powiela założenia istniejących stref z zakazem wjazdu i  stref 
parkowania wprowadzając nowe opłaty. Bzdurne wydawanie kasy podatników na projekty. Zmieńcie nazwy istniejących obszarów, a centralnie zmieńcie sposób przeglądów rocznych samochodów uszczelniając system na wzór choćby niemiecki

Jak wyżej: głupota, chyba że po prostu istniejącą strefę parkowania przemianujecie na strefę, dajmy na to "żółtą" nie zmieniając zasad poruszania się 
samochodem.

Odnoszenie się do normy Euro to głupota. Przykładowo Siecento ma lepsze wyniki emisji  niż audi RS6, mimo ze pierszy spełnia Euro1 lub 2 a audi  Euro6 
lub 7. A gdyby "sei-a" wziąć na badania to emisję ma znacznie niższą. I teraz bogaty emitent wjeżdża a uboższy ma "gorzej".

Najlepszy będzie brak regulacji  w tej kwestii . Głupota. Bogaty nie płaci, biednemu "piach w oczy". Dochodzi dodatkowe obciążanie kosztami przedsiębiorców. Auto, co pokazały badania Mercedesa, ma jak 
najdłużej jeździć, a nie być wymieniane, co wywołuje emisję związaną z produkcją. 

Odpowiedź jak wyżej. Nie regulować, nie tworzyć kolejnych bzdurnych przepisów. Porządne szczelne przeglądy, zaliczanie aut wobec realnego zużycia 
paliwa i  realnej emisji , a nie odnoszenie do norm Euro, których kiedyś nie było, a auta dobrze utrzymane a stare ,potrafią je spełniać, a są wykluczane. 
Brniecie w głupotę kiepsko świadcząc o swojej kompetencji  jako urzędnicy.

############# Aleje 3 Wieszczy powinny zostać, wraz z ul Pradnicka i  Wrocławska bez Strefy z powodu dojazdu do szpitali . Szpital Narutowicza, Szpital Wojskowy, szpital Wojskowy gdzie najczęściej są odsyłane starsze osoby. Z powodu ciężkiej sytuacji materialnej Krakowian i  osób z okolicznych miejscowości większość osób z którymi rozmawiam posiada samochody z 
rocznika 2002 benzyna oraz LPG nie będzie nas stać na dojazd do pracy ani wymianę samochodu. Wprowadzenie SCT dotknie najbiedniejsze osoby. Nikt 
z własnych chęci nie jeździ starszym samochodem i każdy chciałby przecież lepszy ale po pandemii sytuacja finansowa jest ciężka. 

Wieliczka jest aglomeracja Karkowska tak jak okoliczne miejscowości. Opłata powinna być dla osób z innych województw bądź turystów, a nie osób które 
pracują na terenie miasta, uczą się itd 

############# Obecna propozycja jest nie do przyjęcia ,,wiele osób z poza granic Krakowa dojeżdża do pracy w Krakowie samochodami ,bo tak jest szybciej,,,Strefa jeśli  już ,powinna dotyczyć ścisłego centrum miasta i  kończyć ewentualnie na Alejach ,, Naturalnie.. ,sklepy dużo powierzchniowe ,galerie i  inne tego typu obiekty użyteczności publicznej Po 2004 roku produkcji  , samochody już mają wystarczająco mała emisyjność i  tu trzeba się pochylić nad tematem. I osoby pracujące w Krakowie ,a mieszkające poza granicami miasta,również powinny być z opłaty zwolnione ...osoby z Krakowa niech jeżdżą komunikacja miejska ,skoro jest ok. Proponowane opłaty są wygórowane i  nie do przyjęcia ,,osoby pracujące w Krakowie ,a mieszkające poza jego granicami ,muszą być z opłaty zwolnione 
,bezwzględnie .

Osoby dojeżdżające do pracy w Krakowie ,a mieszkające poza Krakowem ,(odpowiednie przepustki rozwiążą problem ) ,,bo komunikacja miejska tego nie 
ogarnie 

############# Najlepiej nie modyfikować uchwałę tylko całkowicie ja usunąć. Jest to ograniczanie wolności obywateli , które ma minimalny wpływa na zanieczyszczenie powietrza. Chory pomysł! Jeśli  się zastanowimy i  przyjmiemy, że rzeczywiście samochody spalinowe powodują największe zanieczyszczenia powietrza (chociaz tak nie 
jest) to czy wniesienie opłaty za wjazd w jakiś magiczny sposób spowoduje zniknięcie tych zanieczyszczeń? Cierpią tutaj tylko najbiedniejsi!

Wszyscy powinni  zostać uwzględnieni! Ograniczacie wolność obywateli!

############# Brak! Masa ludzi z okolicznych wsi pracuje w Krakowie jak władza wyobraża sobie ich dojazd do pracy? To rozwiązanie krzyczy tylko i  wyłącznie o fakcie że ograniczenia wprowadzane są DLA ZAROBKU!  
############# Uważam, że cała ustawa jest do kosza, to jest chore i  nienormalne co chcecie wprowadzić. Nie wprowadzać żadnej strefy.. chory zielony ład... Nie wprowadzać żadnej strefy.. chory zielony ład... Nie wprowadzać żadnej strefy.. chory zielony ład... dramat, zajmijcie się czymś poważniejszym
############# Jestem przeciwko istnieniu strefy w Krakowie. Jej ustanowienie jak i  obszar nie zostały uzasadnione (nie załączono aktualnych wyników badań, analiz, ani prognoz), a jednocześnie jej wymogi uderzą w wiele tysięcy osób, w szczególności w osoby niezamożne i w drobnych 

przedsiębiorców. Kuriozalnym rozwiązaniem jest objęcie 3/4 obszaru miasta strefą i  wprowadzenie jedynie ki lkunastu odcinków dróg wyłączonych ze strefy. Bez możliwości dojazdu każdym dopuszczonym do ruchu pojazdem do większości szpitali , ośrodków zdrowia, 
parkingów Park and Ride itd. Jeżeli  strefa musiałaby istnieć, to powinna być jak najmniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw. - według oficjalnych dokumentów przekroczenie norm związanych z obowiązkiem wprowadzenia strefy nastąpi ło tylko 
na obszarze o takiej powierzchni.
Jednocześnie, nawet przy niewielkiej strefie, spod obowiązków ustanowionych na jej obszarze powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i  okolic oraz przedsiębiorcy mający siedzibę lub prowadzący działalność w Krakowie lub w okolicach.

Jestem przeciwko istnieniu strefy w Krakowie. Wszystkie (a nie tylko pojedyncze) szpitale, ośrodki dla seniorów, ośrodki zdrowia i  parkingi Park and Ride 
powinny być dostępne każdym autem, niezależnie do jego poziomu emisji  zanieczyszczeń. Jeżeli  strefa musiałaby istnieć, to powinna obejmować obszar w 
śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw. (co wynika z oceny jakości powietrza GIOŚ za rok 2023). Wtedy nie byłoby konieczności wprowadzania „wcięć” do 
obszaru strefy obejmujących pojedyncze ulice, aby dostać się do kluczowych miejsc dla mieszkańców miasta i  okolic. Jednocześnie, takie „wcięcia” są 
niefunkcjonalne. Nie przewidziano, że dana ulica nieobjęta strefą może być remontowana, albo czasowo wyłączona z ruchu wskutek innych zdarzeń. Nie 
ma w takim wypadku możliwości objazdu i  dotarcia do określonego miejsca drogą alternatywną.

Jestem przeciwko wymogom zawartym w przedstawionym projekcie. Wymogi dotyczące norm Euro i  roczników przewidziane w uchwale są nieadekwatne 
w kontekście celu uchwały. Warto zauważyć, że w przypadku diesli  norma Euro 5 w zakresie tlenków azotu jest taka sama jak Euro 6dt. Organizatorzy 
konsultacji  podkreślają wagę emisji  tlenków azotu. W takim razie, dlaczego następuje zmiana z Euro 5 (docelowa w dotychczasowej uchwale) na Euro 6 
od 2025 roku i  Euro 6dt od 2030 roku? To jest zupełnie niezasadne. Ponadto, niektóre osoby nabywały pojazdy z uwzględnieniem norm określonych w 
dotychczas obowiązującej uchwale. Na przykład diesla z 2013 roku. Według uchwały z 2022 roku taki diesel by wjechał, a według projektu – mieszkańcy 
Krakowa wjadą do 2030 roku, a osoby spoza miasta – odpłatnie do 2028 roku, a od 2028 roku – nie. 
Jednocześnie:
- samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru obejmującego cząstki węglowodorów pierścieniowych, powiązanego z 
pobieraniem oleju przez silnik. Po tej dacie montowane są cienkie pierścienie tłokowe, obniżające tarcie. W związku z tym, si lniki dość szybko ulegają 
zużyciu i  zaczynają przepuszczać olej, którego pojazd więcej spala.
- znane są przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane, gdyż zostały wyprodukowane, kiedy obowiązywała jeszcze 
niższa norma i  taka im została nadana;
- istnieją pojazdy stosunkowo nowe, które nie spełniają przypisanej dla danego roku normy Euro, a są traktowane na równi z tymi, które ją spełniają;
- deklarowane parametry aut grupy VW z okresu tzw. Dieselgate nie spełniają norm Euro odpowiadającej ich rokowi produkcji  (są na poziomie aut z Euro 
4)
- na podstawie przeprowadzonych w Niemczech badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla, posiadające układy recyrkulacji  spalin, 
spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w miastach;
- jednocześnie samochody naprawdę ekologiczne to pojazdy hybrydowe oraz zasilane gazem LPG lub CNG, które kryteriów krakowskiej SCT nie spełniają;
- problemem jest nieuczciwe przeprowadzanie przeglądów oraz celowe usuwanie układów recyrkulacji  spalin.
Gdyby jednak normy Euro stanowiły warunek umożliwiający wjazd, to powinny to być: Euro 1 i  dla pojazdów benzynowych, i  dla diesli. Niezależnie od 
roku produkcji i  normy Euro, do strefy powinny móc wjeżdżać pojazdy hybrydowe i  z instalacją LPG lub CNG. Ponadto powinny móc wjeżdżać wszystkie 
pojazdy historyczne i  zabytkowe, bez ograniczeń 50 dni.

Będąc całkowicie przeciwko strefie, uważam, że jeżeli  musiałaby jednak istnieć, to wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także przedsiębiorców (niezależnie od formy 
prowadzenia działalności), którzy mają siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie lub w okolicznych powiatach.

Jestem przeciwny opłatom za wjazd. Projektodawcy zapisali maksymalne dopuszczone przez ustawę opłaty. To pokazuje, że projektodawcom poprzez 
wprowadzenie wyśrubowanych norm i jednoczesne umożliwienie odpłatnego wjazdu, zależy nie na czystym powietrzu, ale na uzyskaniu środków finansowych 
kosztem posiadaczy pojazdów. Szczególnie dotkliwe opłaty będą dla pracowników i drobnych przedsiębiorców spod Krakowa. Będą oni musieli  
wygospodarować dodatkowo 500 zł miesięcznie na pokrycie dodatkowych kosztów za wjazd do miasta.

Lista wyjątków jest zbyt krótka, ograniczenia czasowe są niezrozumiałe, a w części niemożliwe do realizacji  – np. co ma zrobić Krakowianin – właściciel 
pojazdu historycznego, który parkuje pojazd pod domem lub w garażu? Na ponad trzysta dni ma wywieść swój samochód za miasto? Wyłączenie spod 
wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także przedsiębiorców, którzy 
mają siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie lub w okolicznych powiatach, a także wszystkie pojazdy historyczne i  zabytkowe. Nie powinno być 
także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących opodatkowania czy 
zameldowania.

############# 2 obwodnica A co z pozostałymi szpitalami? Normy są za wysokie Opłaty są za wysokie.
############# Tak tylko ściśle centrum Wszystkie miejsca związane z służba zdrowia i  administracja Nic nie wprowadzac Stopniowo ale nie za 5 lat przez 20lat Dlaczego placic haracz.trzeba szukać pomocy dla ludzi a nie zarabiać Dla czego nie mogą wjechać studenci pracownicy z poza krakowa
############# Znacznie za duża strefa. Ograniczenie powinno sie tyczyc tylko ścisłego centrum. Dyskryminacja właścicieli  samochodów diesli . Ograniczenie wolności i  swobody życia w tym mieście. Życie w tym mieście coraz bardziej staje się 

uciążliwe. 
Tak. Zmienione. Bez wyłączenia dla samochodów kupionych przez mieszkańców Krakowa przed wejściem SCT. Dla mieszkańców Krakowa czyli  płacących tu podatki uważam dodatkowe opłaty za bezpodstawne. Wystarczającym nadużyciem jest pobieranie opłaty za strefę 

parkowania dla mieszkańców spoza strefy.
Każdy mieszkaniec Krakowa płacący podatki do kasy miasta posiadający w dniu wprowadzenia strefy samochod niespelniajacy norm powinien być 
wyłączony z wymogów SCT póki sam nie zdecyduje o jego wymianie. Stawianie granic czasowych uważam za krzywdzące. Domagam się zatem 
dofinansowania do zmiany auta na podobnych zasadach jak Likwidację paleniska na opał stały.  

############# Tylko na płycie Rynku Głównego lub pod magistratem na Placu Wszystkich Świętych 3-4.
Obszar tylko dla posiadaczy hulajnog i  rowerów oraz pieszych

Obszar wyłączony z SCT
P&R Bronowice;
wszystkie P&R;
wszystkie szpitale;
wszystkie ośrodki i  przychodnie;
wszystkie kina i  galerie w tym kompleksy handlowe na Zakopiańskiej i  Pi lotów (BRW, Agata Meble, Merkury Market, Abra Meble);
kompleks sakralny Białę Morza i Łagiewniki (Centrum Jana Pawła II i  Sanktuarium Bożego Miłosierdza

Minimalne dla całego miasta:
Euro 1 dla benzyny
Euro 3 dla diesli

Obręb rynku głównego/PWŚ:
Tylko pojazdy bezemisyjne (piesi, rowery, hulajnogi)

Każdy ma takie same wymogi od samego początku nie jest to rozwiazanie skuteczne pojazd zabytkowy zgodnie z definicją UFG, powinien byc wyłączony z zakazu dozywotnio - to jest do dnia złomowania pojazdu
służby komunalne, techniczne jednostek współpracujących z maistem powinny spełnić wymóg Euro7

############# Jestem absolutnie przeciwna wprowadzaniu projektu Strefy w Krakowie i  w każdym innym mieście w Polsce. Temat ten bulwersuje mnie od samego początku jego powstania.Każdy Obywatel ma prawo posiadać samochód i nie każdego stać na nowy, ma prawo jechać i  wjechać 
do miasta.Pomysł pobierania opłat uważam za karygodny.Wszystkie eko " pomysły" wpędzają ludzi tylko w koszty, oraz utrudniają życie .W mieście brakuje terenów zielonych i  zorganizowanych przestrzeni  .Taki projekt  to eko i  dbanie o Krakowian oraz mądrze wydane 
pieniądze....nie strefy i  znaczki na mapie pt.Eco Zone.Czasami odnoszę wrażenie ,że pomysły generuje się bez wyobraźni i  według tabelek. 
Widzę jak ludzie odwiedzający Rodziny chętnie zatrzymują się na rogatkach Krakowa i  idą z bagażami na piechotę lub z radością biegną ,aby płacić abonamenty.

############# Auta na LPG dużo lepiej działają dla środowiska niż Benzynowa norma która została do takiego auta przypisana, więc to powinno być uwzględnione! Po 
drugie wiele razy było wspomniane że same Euro normy nie wystarczy, bo np Fiat Seicento nie spełniając normy z silnikiem. 0.9 wyrzuci do powietrza 
dużo mniej niż 5 6cio l itrowy amerykański samochód typu Ford Raptor 

5 lat to za duzo Chcemy zarobić? Czy pomoc zrobić miasto czystszym? Chyba że ja jako osoba która właśnie przez mieszkanie w  Krakowie 2 lata temu zarobiła sobie astmę 
będę miał bezpośrednia korzyść z tego.?

############# Strefa powinna być ograniczona jak pierwotnym projekcie do obszaru 2-giej obwodnicy. Parkingi Park and Ride powinny znajdować się poza granicami strefy. Nie odnoszą się one w żaden sposób do stanu faktycznego pojazdu i  jego wpływu na środowisko. Mieszkańcy Krakowa posiadający zarejestrowany pojazd przed 01.01.2025 powinni  być wyłączeni spod wymogów bezterminowo. Niedopuszczalne. Ok
############# Strefa w obecnej propozycji  jest zbyt rygorystyczna . Dyskryminowane będą osoby mnej zamożne które nie mogą sobie pozwolic na nowe auto. Czesto posiadacze starszych 20 letnich samochodow jeżdżąc nimi produkuja mniej szkodliwych spalin niż posiadacze dużych tzw 

suwów zaledwie kilkuletnich. Strefa powinna być ograniczona maksymalnie do 2 obwodnicy miasta. Najwięcej natomiast spalin produkują i  zrzucają w dziesiątkach ton samoloty lecące nad miastem i to one głównie  są winne zanieczyszczeniu powietrza w krakowie. Przypomnę 
jeszcze ze w czasie pandemi corona virusa 2020 roku ruch był praktycznie znikomy ze względu na ograniczenie poruszania się po mieście a smog i  zanieczyszczenie powietrza był na tym samym poziomie wiec nie samochoty sa winne. 

Żeby ograniczyć i lość spalin w mieście należy zmienić organizacje ruchu na krakowskiech ulicach. Przez zwężenia, tworzenie sztucznych wysepek i  
parkingów na drugich pasach ruchu oraz ścieżek rowerowych na istniejących pasach ruch powstają wielkie korki . Samochody w korkach generują 
najwięcej spalin.

 Do 2030 r powinny wjeżdżać w szystkie samochody a nie tylko z krakowa.  To jest dyskryminowanie mieszkańców okolicznych miejscowości pracujących w Krakowie Za wysoka oplata. 200 miesięcznie maksymalnie. 

############# Nie należy w ogóle jej wprowadzać Jeśli  już to co najmniej 10 lat Absurdalne, chodzi o czyste powietrze chyba ze się zapłaci to już nie? Nie powinno być strefy
############# Należy ograniczyć granicę strefy do płyty Rynku Głównego. Wszystkie placówki służby zdrowia, muzea, ośrodki i  domy kultury, biura urzędów państwowych i  samorządowych, placówki szkolne, domy opieki 

społecznej, świetl ice środowiskowe, centra handlowe, parki wodne i  stadiony sportowe.
Minimalne wymagania dopuszczalne w ustawie tylko w obrębie granic SCT na Rynku Głównym Brak zgodności z Konstytucja RP. Nierówne traktowanie obywateli  RP oraz ograniczenie wolności do przemieszczania się i  podróżowania. Brak zgodności z Konstytucja RP. Nierówne traktowanie obywateli RP oraz ograniczenie wolności do przemieszczania się i  podróżowania. Brak zgodności z Konstytucja RP. Nierówne traktowanie obywateli RP oraz ograniczenie wolności do przemieszczania się i  podróżowania. Wszystkie 

pojazdy dopuszczone do ruchu mają takie samo prawo do poruszania się po drogach publicznych!
############# Jako że komentarze Facebookowe nie służą do formalnego przekazywania opinii  i  wniosków odnośnie projektu SCT, pozwalam sobie wkleić swój komentarz tutaj. Mam nadzieję, że pomimo tego, że nie trzyma się on sztywno podziału na pola zaprojektowane w ankiecie, oraz 

wychodzi nieco poza jej zakres, potraktują go Państwo poważnie:

Zarząd Transportu Publicznego w Krakowie istotnie postawa części uczestników spotkania była daleka od, jak Państwo byliście łaskawi to określić, "dialogicznej" nad czym sam bardzo ubolewam i co sprawia, że uczestnictwo w konsultacjach również dla mnie jest przykrym 
doświadczeniem. Niestety nie mogą Państwo uciec od odpowiedzialności za polaryzację społeczeństwa w tej kwestii  proponując radykalne regulacje w zakresie wymagań i  obszaru strefy. Jestem przekonany, że wielu uczestników spotkania nie jest przeciwnikami SCT jako takiej, 
ale jest przeciwna kształtowi strefy jaki Państwo proponujecie. Lansujecie Państwo jeden jej obszar, nie macie opracowanych wariantów alternatywnych np. w granicach II lub III obwodnicy. Nie bierzecie pod uwagę, że strefę można stopniować, obniżając restrykcje w miarę 
oddalania się od centrum (rozwiązanie przyjęte w niektórych strefach w EU). I z Państwa strony również nie widać cienia chęci dialogu w tej kwestii . Nie macie propozycji  dla ludzi, którzy mają samochody niespełniające norm, ale których wcale nie wykorzystują do poruszania 
się po mieście, a których nie da się łatwo zastąpić, chociaż nie spełniają definicji pojazdu specjalnego ani historycznego (np. samochody terenowe). Państwa propozycja nawet nie pozwoli  wrócić z wyprawy off-roadowej do garażu, choćby ten garaż znajdował się 2 km od 
wjazdu na obwodnicę. Wynajem miejsca parkingowego/garażu w ościennych gminach jest właściwie niemożliwy. Czyli  efektywnie po prostu pozbawiacie całkowicie możliwości używania takich pojazdów. Zamiast tego proponujecie horrendalne restrykcje rocznikowe, dając 
jednocześnie wyłączenia, które nie podobają się nawet zwolennikom SCT. Tworzycie skomplikowany twór, w obszarze niemożliwym do kontroli , obwarowany skomplikowanymi procedurami uzyskaniwania wyłączeń. Powołujecie się na przykłady miast które mają SCT na całym 
obszarze adminstracyjnym - Bruksela, Mediolan, obszar metroplitalny Paryża, Greater Londyn. Czy porównywaliście gęstość zaludnienia? Czy ktoraś z tych stref ma granice LEZów "w polu"? To podpowiem Państwu - każda z tych stref znajduje się na terenie w którym mieszka od 
5100 do 8700 osób na km2. Kraków ma poniżej 2500 osób na km2. Ma powierzchnię prawie 2 razy większą od Mediolanu w którym mieszka ponad pół mil iona mieszkańców więcej. Nie dziwcie się, że spotykacie się ze sprzeciwem. Zacznijcie nas słuchać i  miejscie odpowiedzi 
inne niż "zapisaliśmy te uwagi".

Podsumowując moje postulaty: SCT tak, ale na mniejszym obszarze, z łagodniejszymi restrykcjami i  czytelnymi zasadami. 
############# Podobnie jak w Warszawie, krakowska SCT powinna obejmować jedynie ścisłe, zatłoczone centrum - w obrębie ulic: Konopnickiej, Krasińskiego, Mickiewicza, Słowackiego, Wita Stwosza, Herlinga-Grudzińskiego, Powstańców Śląskich. Wymogi planowanej SCT w ogóle nie powinny dotyczyć aut należących do mieszkańców Krakowa. Za zanieczyszczenia komunikacyjne w mieście odpowiadają setki tysięcy pojazdów przyjeżdżających i  wyjeżdżających codziennie z Krakowa oraz przemierzających miasto 

tranzytem. Pojedyncze starsze pojazdy należące do Krakowian nie stanowią istotnego problemu. Radni i  Prezydent Miasta powinni wprowadzać SCT dla Krakowian (własnych wyborców!) - a nie przeciwko nim - tworząc dla opłacających ich z podatków mieszkańców dodatkowe 
bariery!

Możliwość wjazdu i  użytkowania starszego pojazdu za opłatą powinna być bezterminowo utrzymana. Posługiwanie się starszym pojazdem można starać się 
uczynić nieopłacalnym - lecz nie powinno się go zabraniać - jeśl i samochód został nabyty przed uchwaleniem SCT.

Wymogi SCT nie powinny bezterminowo dotyczyć samochodów nabytych przed jej uchwaleniem, zwłaszcza jeśl i  należą one do mieszkańców miasta. 
Podobnie, z wymogów stawianych przez SCT powinny być wyłączone pojazdy na "czarnych" tablicach rejestracyjnych - należące najczęściej do osób 
niezamożnych, niezaradnych, młodszych seniorów lub będące cennymi rodzinnymi pamiątkami, przyszymi "klasykami" o minimalnych rocznych 
przebiegach...

############# Wjazd do strefy diesli  wyprodukowanych albo w 2010 roku, albo z si lnikami spełniającymi normy Euro 5.
############# Strefa powinna być ograniczona tylko do ścisłego centrum Powinno być dużo więcej takich miejsc. Norma euro 4 do 2035 roku była by ok. Norma euro 5 od 2035 roku. Tylko co z autami zasilanymi LPG skoro ich spaliny przy normie euro 4 są dużo mniej 

szkodl iwe niż euro 5. 
Nie wolno dzielić ludzi na krakowian i  cała resztę. To nie konstytucyjne . Jeśl i  to nastąpi to jako mieszkaniec gminy Zabierzów zorganizuję blokady dróg dojazdowych do Krakowa Wyciąganie pieniędzy od ludzi. Czyli  jak zapłacę daninę to moje auto nagle będzie ekologiczne? Bzdura. Na co pójdą moje pieniądze? 

############# TAK, taką strefę można wprowadzać dopiero po zapewnieniu:
a) odpowiedniej i lości parkingów o stosownej pojemności zlokalizowanych przy pętlach tramwajowych i  autobusowych
b) systemu globalnej informacji  o miejscach parkingowych
c) należytej komunikacji miejskiej o stosownej l iczbie pojazdów autobusowych, tramwajowych i  pociągów zapewniających skończony czas dotarcia z punku A do punktu B przy czasie na przesiadki nie przekraczającym 3-5 maksymalnie minut każda. 
d) zagwarantowaniu mieszkańcom Krakowa poruszania się w strefie dla pojazdów o normie EURO3 lub wyprodukowanych po roku 2000

Przy wszystkich pętlach tramwajowych i  autobusowych wraz z systemem informacji  globalnej o dostępności miejsc parkingowych Dla mieszkańców Krakowa: pojazdy o normie co najmniej Euro3 lub wyprodukowanych po roku 2000
Dla pozostałych obywateli: co najmniej Euro4 lub wyprodukowanych po roku 2000
Zakłada się typowy czas życia pojazdu 25 lat, aczkolwiek w krajach skandynawskich, gdzie dba się o pojazdy mieszkańcy używają zadbanych pojazdów o 
wieku ponad 25 lat

Ten okres jest zbyt krótki. Uważam, że mieszkańcy Krakowa nie powinni  podlegać takim ograniczeniom Mieszkańcy Krakowa i  właściciele pojazdów starszych, w tym nie spełniających norm powinni  mieć możliwość wjazdu do strefy nie tylko 50cio krotnie jak to 
jest zapisane, ale dowolnie, a co najwyżej po przekroczeniu l imitu np. 200 wjazdów uiszczać opłatę godzinową lub dzienną - o stawce preferencyjnej ze względu 
na mieszkańca Miasta Krakowa.

Jak wspomniałem powyżej, mieszkańcy Krakowa, którzy posiadają pojazdy i  są one w ewidencji  - baza CEPiK, winni być wyłączeni z ograniczeń. Baza 
pozwala na jednoznaczne monitorowanie stanu technicznego pojazdu w tym kontroli spalin. To raczej stan techniczny pojazdu i  emisja spalin powinny 
stanowić kryterium, a w bazie winien być załączany raport z badania technicznego emisji  spalin. Wówczas mielibyśmy rzeczywistą kontrole jakości 
wydalanych spalin, a nie tylko kolejne ograniczenia nakładane na obywateli  - podobnie jak z absurdem zakazu palenia drewnem w kominkach. 

############# Powinna objąć cały Krakow bez wyłączeń ulic dojazdowych. Normy powinny być bardziej restrykcyjne. Okres przejściowy najwyżej rok. 5 lat to za dużo. Nie akceptuję wyjątków. Zero wyjątków!
############# Obszar wewnątrz 2 obwodnicy Krakowa Wszystkie lokacje poza 2 obwodnicą Krakowa Norma Euro 2 dla pojazdów benzynowych. Norma Euro 5 dla si lników Diesla. Powyżej tych norm różnice są znikome Nieakceptowalne Żadna grupa nie może być wykluczona. Zasady powinny być identyczne dla wszystkich
############# Park and Ride Czerwone Maki - w pobliżu znajduje się Kampus UJ. Strefa nie powinna przyczyniać się do wykluczenia możliwości dotarcia do tej części 

Krakowa studentów spoza miasta.
Inne obiekty Park and Ride leżące w pobliżu granic miasta również powinny stanowić obszar, do którego będzie można dojechać każdym autem. Dzięki 
temu będą mogły pełnić swoją funkcję, być właściwie wykorzystane i  zachęcać do podróżowania komunikacją miejską.

Jeśli  ma istnieć system zwolnienia z zakazu za opłatą, nie uważam, że uczciwym jest, by z takiej opłaty zwolnione były samochody administracji  państwowej, 
organizacji  pozarządowych oraz kościelnych osób prawnych. Rozumiem, że wymienione instytucje będą przez 3 lata zwolnione z zakazu wjazdu do miasta, bo 
potrzebny jest czas, by wymienić samochody niespełniające norm na takie, które będą mogły być dopuszczone do wjazdu. Nie rozumiem natomiast, dlaczego w 
ten sam sposób nie są traktowane osoby, które również z różnych powodów muszą pojawiać się w Krakowie, a którym także czas na zebranie środków na 
wymianę samochodu jest konieczny. Albo wprowadzamy Strefę z dnia na dzień dla wszystkich, którzy nie są mieszkańcami miasta, albo dajemy wszystkim 
pewien okres przejściowy na dostosowanie się do planowanych zmian. Wprowadzenie okresu przejściowego byłoby rozwiązaniem słusznym. 

Weryfikacja wniesienia opłaty powinna dotyczyć samochodów, które w danym momencie znajdują się w ruchu. Kuriozalnym byłoby wymaganie wniesienia 
opłaty za cały tydzień w przypadku samochodu, który jednego dnia przekroczył granice miasta, nie ruszał się z parkingu przez tydzień, po czym miasto opuścił. 
Jak rozumiem, opłaty mają być adekwatne do tego, w jakim stopniu taki samochód zanieczyszcza miasto, więc za samochód z wyłączonym silnikiem nie 
mogłyby być pobrane. Żywię przekonanie, że sprawa, jak zweryfikować, i le czasu samochód był w ruchu na terenie miasta, jest możliwa do rozwiązania. Opłata 
powinna być proporcjonalna do różnicy w i lości pokonanych kilometrów między wjazdem a wyjazdem z miasta.

Definiowanie "samochodów mieszkańców Krakowa". Powinna zostać wprowadzona możliwość uznania za "samochód mieszkańca Krakowa" samochodu 
zgłoszonego przez osobę, która współużytkuje samochód, ale nie jest jego prawnym współwłaścicielem oraz wskazuje Kraków jako miejsce składania 
zeznania PIT. Uprawnienia do zgłoszenia takiego samochodu mogłyby zostać nadane np. osobie, która legitymuje się Krakowską Kartą/KKM, w przypadku 
której uprawnienia osoby zameldowanej oraz takiej, która składa w Krakowie PIT są jednakowe - nie jest to więc nowe definiowanie "mieszkańca 
Krakowa". Propozycję zmian motywuję tym, że z możliwości zwolnienia z zakazu wjazdu powinny móc skorzystać także te osoby, które w praktyce są 
mieszkańcami Krakowa, ale z różnych przyczyn nie mają możliwości być tu zameldowane i  nie mogą zostać współwłaścicielami samochodu, którym 
regularnie podróżują. W celu wykluczenia pola do ewentualnych nadużyć, można wprowadzić np. ograniczenie l iczby samochodów, które taka osoba 
może zgłosić.

############# od tak zwanej pierwszej obwodnicy w strone centrum miasta wjazd tylko dla zameldowanych dojazd do punktów sprzedaży, ośrodków kultury etc. wszytskie pojazdy, ktore przeszły przegląd powinny móc wjechać do miasta do śmierci technicznej pojazdów, także dla mieszkańców spoza Krakowa, którzy pracują, uczą sie w Krakowie opłata nie powinna dotyczyć osób z województwa małopolskiego
############# Granica do 1 obwodnicy. Jeśli  robicie wszystko, i  działacie już przeciw wszystkim którzy jej nie chcą, to niech będzie to do 1 obwodnicy Wszystko, do 1 obwodnicy. To że ludzie mieszkający poza Krakowem nie składają tu pitu, nie znaczy że nie płacą podatki, korzystając z różnych usług w 

Krakowie. 
Standard emisji  jest wymyślona wartością. Sprawiedliwym by było stawienia granic autom, które nie przechodzą przeglądu. Jeśli  auto nie przejdzie 
przeglądu, to znaczy że nie powinno jeździć. Jeśli  przechodzi przegląd, tzn że jest zdatne. To powinno wystarczyc. PS. Chyba sobie żartujecie że auta z 
instalacją gazową są bardziej szkodliwe niż diesle

Czyli  oznacza że teraz muszę ograniczyć wszystkie środki życiowe, by zbierać na auto, które może kosztować za 5 lat ponad 100, które spełniałoby reżimowe wymogi? Chodzi o stwierdzenie biednych biedniejszymi? Za 5 lat wymyślicie że każdy kto nie jest godzien wg was, nie 
powienien mieć żadnego auta?

I co to da? Za 500 zł czystsze powietrze będzie? Trochę wam się tu nie skleja. Ograniczacie ludziom wolność na siłę. 90 procent mieszkańców nie chcę SCT. A wy 
swoje. Czemu nas nienawidzicie?

Dlaczego 50 razy zabytek może wjechać ? Skąd obliczenia? Dlaczego ktoś ma sprzedawać swoje auto z ogromną strata bo wam się wymyśli ło? DLACZEGO 
NIKT NIE MOWI O TYM, ZE WIELKOSC STREFY JEST NARZUCONA PRZEZ WAS, A NIE PRZEZ UNIE? I to wy staracie się nam życie uprzykrzyć, mimo że nie 
musicie???

############# Geanica powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum ,a nie granic miasta łącznoe z terenami rolniczymi Nowa huta powinna być wyłączona z rygorystycznych zasad SCT Samochody z silni lami Diesla Euro 5 powinny być dopuszczpne do ruchu, w poprzednich propozycjach takie były wymagania,a w obecnych nagle są 
szkodl iwe

 Pczywiście ,że powinno być zmienione. Nie widzę tu sensu , jeśl i ktoś nie będsie spełniał wymogów ,ale zapłaci za wjazd to.nagle.staje się eko i  jest rozgrzeszony na akros który zapłaci, przecież to jest jawne okradanie ludzi z pieniędzy. Jedno wielkie oszustwo i  żerowanie na ludziach Samochody zabytkowe ,sportowe z wartością kolekcionerską

############# Ściśle centrum tylko Są zbyt restrykcyjne zdecydowanie. Mieszkańcy Krakowa powinni być obciazeni w mniejszym stopniu restrykcjami SCT. Zdecydowanie źle. Jest to kolejna forma wyciągania pieniędzy od podatników nie zmieniająca sytuacji. Takie pojazdy powinny mieć nieograniczony dostęp do dróg miasta Krakowa. Jest ich na tyle niewiele, że wpływ ich na czystosc powietrza jest niewielki. 



############# Całkowicie trzeba zrezygnować z SCT Całkowicie trzeba zrezygnować z SCT Całkowicie trzeba zrezygnować z SCT Całkowicie trzeba zrezygnować z SCT Całkowicie trzeba zrezygnować z SCT Całkowicie trzeba zrezygnować z SCT
############# Brak strefy Urzad  miasta, Sądy Rondo mogilskie Okres 10 lat Dzielenie spoleczenstwa
############# 5 letni okres wyłączenia powinien również obowiązywać dla osób z poza Krakow pracujące na umowe o prace w mieście Kraków.
############# Jest ok Jest ok Dobrze by było powrócić do dawnej koncepcji  diesel od 2010 czy od euro 5, bo wielu ludzi poczyni ło wymiany samochodów pod tym kątem, a norma 

euro 5 i  euro 6, nie różnią się tak drastycznie 
Jest ok Jest ok Jest ok

############# Wprowadzenie jakichkolwiek granic jest dyskryminacją uderzającą w podstawowe wartości demokratyczne i  konstytucyjne dotyczące m.in równouprawnienia i  równości. Cały Kraków jest ważny jeśli chodzi o komunikację z pojazdem samochodowym. Jakiekolwiek ograniczenia odnośnie emisyjności samochodów powinny dotyczyć samochodów zakupionych po dacie wprowadzenia ograniczenia i  
powinny dotyczyć osób mieszkających w Krakowie jak i  gminach ościennych gdyż nie możemy zapominać o tym że wielu rodowitych Krakowiaków 
wyprowadziło się do gminy ościennych gdzie mieszkają w domach jednorodzinnych a do Krakowa dojeżdżają do pracy.

Każda osoba posiadająca obecnie zarejestrowany pojazd nie powinna być zmuszana do zmiany tego samochodu nawet w okresie do 5 lat gdyż może mieć chęć jeździć takim autem dłużej, choćby ze względu na ograniczoną zasobność portfela, ograniczenie powinno dotyczyć  
tylko zakupu nowych samochodów które powinny spełniać wymogi.

Wprowadzanie opłat za wjazd do strefy czystego transportu nie jest ochroną środowiska tylko zarabianiem na mieszkańcach, kolejny nonsensem jest to że 
samochody nowe, o dużych pojemnościach si lników, spełniających tak zwane normy produkują o wiele więcej dwutlenku węgla niż samochody starsze o 
małych pojemnościach i  o niskiej wadze.

Każde wprowadzanie wyjątków jest dyskryminacją dla osób których te wyjątki nie dotyczą, jest to jawna dyskryminacja gdyż każdego z nas dotyczą te 
same prawa demokratyczne i  konstytucyjne. A wprowadzenie strefy czystego transportu jest niczym innym jak dzieleniem ludzi na biednych i  bogatych, 
tych których stać na ekologię i  tych których na ekologię nie stać. 

############# Maksymalnie do 1szej obwodnicy Nie powinno być ograniczeń prócz 1szej obwodnicy Benzyna bez zmian, diesel min euro 4 z dpf 5 lat dla mieszkańców jest ok NATOMIAST 7 miesięcy dla przyjezdnych woła o pomstę do nieba! Beznadziejne :) Nie wypowiem się gdyż nie posiadam samochodu specjalnego
############# Zgodnie z ostatnimi konsultacjami, strefe można i  powinno się ograniczyć do najwyżej paru ulic na rynku: np. wokół kościoła mariackiego. każde miejsce zamieszkania krakowian powinno być dostępne dla ich własnych, legalnych, samochodów. Standardy emisji  euro zostały wprowadzone aby ciężkie l imuzyny z dużymi silnikami o olbrzymim spalaniu były traktowane na równi z małolitrażowymi 

samochodami - co jest oczywiście bzdurą. Nie siłujcie zmiany taboru samochodowego, ta nastąpi  samoczynnie. Pomyślcie lepiej o tanim prądzie, wtedy 
(i  tylko wtedy) naturalnym wyborem będą samochody elektryczne.

każdy mieszkaniec polski, który korzysta z usług w Krakowie powinien móc do niego wjechać bez niepotrzebnego rozmyślania czy aby zagmatwane prawo mu na to pozwala. Nie na wielkość emisji , tylko na normy euro. Gdyby chodziło o wielkość emisji  to bez problemu można by dowolne auto dostosować (robiąc tanie modyfikacje: 
zasilania paliwem, zmianą paliwa - LPG, zmianą układu wydechowego) do nawet bardzo wygórowanych wymagań emisji  spalania.
Dodatkowa opłata za brak posiadania nowego samochodu zaklasyfikowanego daną normą euro nie różni się niczym od rasizmu ze względu na kolor skóry.

Niczym się to nie różni od rasizmu ze względu na kolor skóry. Każdy mieszkaniec polski, który korzysta z usług w Krakowie powinien móc do niego 
wjechać bez niepotrzebnego rozmyślania czy aby zagmatwane prawo mu na to pozwala. 

############# Strefy nie powinno być w ogóle a jeśl i musi.byc to powinna obejmować wyłącznie ścisłe centrum wewnątrz Plant. Cały Kraków z wyjątkiem starego miasta powinien być dostępny dla każdego. Wymogi w ogóle nie powinny być związane z rokiem produkcji  czy norma euro związanej z rokiem produkcji  tylko faktyczną wartością emisji  danego 
samochodu. Inaczej to dyskryminacja ludzi którzy mają starsze samochody a emitujące mniej niż nowe.

Ten okres powinien wynosić przynajmniej tyle co średni wiek samochodu w Polsce tj. 14 lat. Lepiej mieć takie opcje ale opłaty nie powinny przekraczać 1 zł dziennie. Pojazdy należące do krakowian w chwili  wejścia w życie powinny być zwolnione bezterminowo.

############# Rynek i  1 obwodnica Tak Diesel euro 5 od 2025 a od 2028 euro 6 benzyna jest ok Do mieszkacow o
Dodał bym osoby wynajmują lokal w Krakowie i  prowadzone dzialnosc gospodarczą 

Bez opłat do 2026 I jeszcze samochody ciężarowe tutaj bym umieścił 

############# W ostatnim czasie Małopolski Konserwator Zabytków jako minimalny wiek ustanowienia jako pojazd zabytkowy ustali ł 40 lat. Posiadam samochód 
który ma 25 lat i  przed zmiana przepisów kwalifikowałby się jak pojazd zabytkowy. W związku z tym nie będę mógł się nim poruszać. Posiadam dwa takie 
samochody i  planowałem powiększyć kolekcję. Nie chcę jeździć nowymi samochodami, pasjonują mnie klasyki.Uważam że strefa czystego transport i  tak 
nic nie pomoże.

############# Od strony Bronowic nie ma gdzie zostawić samochodu, nie ma parkingów podmiejskich. Powinny takie powstać. jest ok Wjazd za opłata jest dobrym rozwiązaniem dla osób których nie stać na razie na wymianę samochodu.
############# Brak takiej strefy jest najlepszym wyjściem. Ograniczyć wyloty samolotów Każdy mieszkaniec na tablicach wydanych przez urząd miasta Kraków jak przechodzi przegląd powinien móc poruszać się normalnie po własnym mieście Dziennej bądź miesięcznej 
############# Brak strefy. Nie, to dalej segregacja ludzi. Brak strefy. Standard emisji  nie jest podstaw do wykluczenia osób biednych. Nie powinno być wyłączenia ponieważ nie powinno być strefy. Nie, to karanie biednych osób za to że są biedni Żadna, ponieważ strefa to nie powinna być wprowadzona 
############# Tylko Stare miasto i  Planty Zła propozycja - co z resztą szpitali? do każdego powinien być swobodny dojazd. Co z reszta p+r - pieszo? czy heliko[terem? Już wersja z 2022 była za "ostra", ale ta to już jest przegięcie? co powieciecie osobom, które zakupiły auto chocby sugerujac się planem z 2022? że sorry, 

taki mamy klimat? 
To podlega pod paragraf "DYSKRYMINACJA". Równi i równiejsi. To co to za rozwiazanie? jak zapłacisz, to możesz wjechać nawet czołgiem? to co wnosi ta strefa? bo na chwilę obecną tylko pieniadze do kasy miasta.

############# Strefa nie powinna mieć granic i  wszystkie środki transportu dopuszczone do ruchu w Polsce powinny mieć możliwość poruszania się w strefie. Brak jakichkolwiek wyjątków. Wszystkie środki komunikacji ktore spełniają wymogi prawa polskiego oraz są homologowane do poruszania się w Polsce powinny być dopuszczone do 
poruszania się po całym Krakowie.

Wszystkie środki komunikacji ktore spełniają wymogi prawa polskiego oraz są homologowane do poruszania się w Polsce powinny być dopuszczone do poruszania się po całym Krakowie nie zależnie czy jest on mieszkańcem Krakowa czy nie. Nie powinno być żadnych wyjątków. Nie powinno być żadnych wyjątków. Wszystkie środki komunikacji ktore spełniają wymogi prawa polskiego oraz są homologowane do poruszania się w 
Polsce powinny być dopuszczone do poruszania się po całym Krakowie.

############# Uważam, że należy ograniczyć SCT wyłącznie do ścisłego centrum miasta. Moim zdaniem ustanowienie SCT nie powinno uniemożliwiać dojazdu do żadnego obiektu użyteczności społecznej, mam tu na myśli punkty POZ, publ iczne 
szkoły, przedszkola, żłobki. Inaczej będziemy mieli  do czynienia z segregacją obywateli  ze względu na ich zamożność.

SCT powinna obejmować pojazdy posiadające normę Euro 3 i  niższe. Uważam tak, gdyż zgodnie z danymi Polskiego Związku Przemysłu Motoryazcyjnego, 
w 2023 r.:
- samochody do lat 4 stanowiły 5,9% rejestracji
- samochody w wieku 5-10 lat stanowiły 27,6 % rejestracji
- samochody starsze niż 10 letnie stanowiły 66,5% rejestracji

Oznacza to, że 2/3 Polaków jeździ pojazdami ponad 10 letnimi. Wg danych w CEPiK średni wiek auta w l ipcu 2024 r. to 15,9 roku. Mając powyższe na 
uwadze należy stwierdzić, że 2/3 Polaków jeździ autami sprzed 2013 r., a średni rocznik produkcji samochodu zarejestrowanego w PL to 2008/2009 r. Od 
roku 2005 obowiązuje już dość restrykcyjna norma euro 4. Jak wynika z powyższych danych, statystyczne auto zarejestrowane w CEPiK ma właśnie Euro 
4, jak również jest to norma, którą posiadają auta na jakie może sobie pozwolić 2/3 polskiego społeczeństwa.

Co więcej, naganne jest, że do SCT mogą wjeżdżać nowoczesne samochody z ogromnymi motorami spalające w mieście między 20-30 l  paliwa, a 
wyłączone z wjazdu będą auta stare ale mniejsze o małolitrażowych pojemnościach - wydaje się to nielogiczne i  nasuwa myśl, że nie ma to związku z 
ekologią.

############# granicami strefy powinny zostac wyłacznie ulice rynku jest o zła propozycja granicami strefy powinny zostac wyłacznie ulice rynku dopusczeniem do ruchu zajmuja sie stacje kontroli pojazdów i tylko one powinny decydować o mozliwosciach poruszania sie po krakowie kazdy inny 
pomysł powinien zostac odrzucony 

dlaczego auta któe spełniaja normy ustalone przy produkcji  i  przechodza badania techniczne maja byc wykluczone z ruchu. czyli  nie chodzi o czyste powietrze a le o pieniadze bo płacac mozna tak kazdy kto mieszka i  placi podatki w PL i  KRK powinien moc dowolnie poruszac sie po krakowie autem sprawnym technicznie. moze dla przykladu 
wszyscy z ratusza przez 5 najblizszych lat niech poruszaja sie wyłacznie komunikacja miejska i  rowerami albo wogole pieszo i  boso bo tak czysciej i  
zdarte podeszwy nie wydzielaja pyłu pm 2,5

############# Tak Najlepszy pomysł to brak strefy To podział na biednych i  bogatych i  nie ma nic wspólnego z ekologią Tak , powinno być zmienione na okres 50lat Karygodne, podział na biednych i  bogatych. Jak to rozumieć że po wniesieniu opłaty auto magicznie staje się ekologiczne Dodatkowa grupa to wszyscy Polacy których nie stać na nowy samochód
############# Zmniejszyć strefę . Np. Bieżanów ,Prokocim okolice rybitw wyłączyć ze strefy Mieszkańcy nie powinna obowiązywać strefa Nabijanie kasy
############# Jest słuszne Jest OK
############# Okolice rynku Ograniczenia nie powinny przewyższyć tych pierwotnie planowanych. Oznacza to, że dla diesli  nie powinny przekroczyć normy euro 5. W innym wypadku 

poszkodowani zostaną wszyscy, którzy kupil i  samochody diesel euro 5 w oparciu o poprzednie wymagania
############# Nie wprowadzać projektu do czasu aż najbardziej zaludnione miasta na świecie z top 10 nie wprowadzą podobnych uchwał. Polska to nie pępek świata. Kraków to nie jest nawet promil zanieczyszczeń. dworzec kraków płaszów za wysokie wymagania. proponuję 30 lat zbyt wysokie opłaty. Ucierpi  na tym turystyka w krakowie. Nowe regulacje wymagają od turysty zastanawiania się, czy spełnia normy, a samo to już powoduje 

że przegrywamy z innymi miastami lub miejscami.
samochody koloru czarnego powinny być uwzględnione. Oczywiście również kierowcy noszący okulary lub okulary słoneczne.

############# SCT nie powinna dotyczyć mieszkańców miasta. To pozbawianie nas praw Galerie handlowe, dworzec Dla osób niepracujących, emerytów i rencistów zmiana auta zazwyczaj nie jest możliwa. Strefa powinna dotyczyć tylko przyjezdnych, nie mieszkańców Wyłączenie spod wymogów SCT dla mieszkańców powinno zostać na stałe Płacimy podatki w krakowie. Mieszkańcy nie powinno ponosić opłat za to, że nie stać ich na nowsze auto lub po prostu nie chcą zmieniać samochodu. Powinne być zwolnione wszystkie auta mieszkańców Krakowa. Którzy płacą tu podatki!!  Mamy prawo do korzystania z własnego transportu, bez względu 
na dochody. A może miasto sfinansuje nam nowe samochody? Jeżeli  nie - mamy prawo do jeżdżenia własnymi samochodami po naszym mieście 

############# Granice strefy najlepiej w granicach Plant Najlepiej brak strefy albo strefa w granicach Plant Totalny bezsens jak auto trzy  ,pięciolitrowy ale nowy i  Drogi może być bardziej ekologiczne niż mały benzyniak typu np. VW Lupo to raczej podział na 
biednych i  bogatych 

Tak na 10 lat Totalna bzdura. Jak wniesie opłatę to będzie ekologiczne? Najlepiej od razu załóżcie homonto mieszkańcom i trakcie nimi pole

############# W ogóle nie powinno być strefy czystego ruchu, mieszkańców nie stan na nowe auta. Niech prezydent kupi wsyztskim nowe elektryki jak taki mądry Zły pomysl Ludzi nie stać na nowe auta,  Powinno być conamnjej 10 i  nie tylko dla mieszkańców, dla wsyztskich. Dużo ludzi z pobliskich miejscowości dojeżdża do pracy do Krakowa. Za co jescze mamy płacić, ? Nie ma zgody mieszkańców  na strefę czystego ruchu, 
############# Granica powinna być ograniczona do starówki Standard euro jest złym pomysłem powinna być brana pojemność silnika i  rodzaj paliwa. Spaliny z LPG jest czystrze niż z samochody spalinowe z normą 

euro 4
Żadnych opłat 

############# Uważam, że strefa powinna objąć jedynie obszar centrum miasta . Sama mieszkam na Prokocimiu Nowym i  uważam, że zabudowanie Naszej dzielnicy parkingami dla przyjezdnych będzię dla Nas niekorzystne podobnie jak dla mkeszkanców Gorki Narodowej. Ponadto 
mieszkancy Krakowa nie powinni  mieć ograniczeń aż tak daleko idących w kwestii  posiadania samochodów. Już i  tak wprowadzono zakaz używania pieców na węgiel -zakaz jest na obszarze calego miasta a spadek smogu jest niewielki, ponieważ sąsiedjie gminy nie 
wprowadziły takiego zakazu. Tak samo będzie ze Strefą-jedynymi poszkodowanymi będą mieszkańcy Krakowa. Szerokość Strefy jie jest określona w żadnych dokumentach prawa Polskiego czy UE, powinna być zgodna z potrzebami mieszkańców-ja i  moja rodzina jesteśmy 
obywatelami tego miasta, tu płacimy podatki i  Naszym zdaniem Strefa w granicach Centrum miasta z Kazimierzem włącznie jest wystarczająca.
Krakowianie powinni mieć możliwość poruszania się samicjodami na jakich ich stać, już i  tak wielu z Nas poniosło opłaty zwiazane ze zmianą systemu ogrzewania w domach. Mieszkańcy Prokocimia, Biezanowa, Nowej Huty, Kirdwanowa, Piasków, Bronowic, Krowodrzy i  
podobnych obrzeżnych dzielnic nie powinni być objęci Strefą, która realnych korzyści zapewnie nie przyniesie !! 

Uważam, że Strefą powinno być objęte WYŁĄCZNIE CENTRUM MIASTA (Do Kazimierza). Moim zdaniem to powinno być conajmniej 10 lat. Jest w porządku o i le Strefa będzię węższa - tzn. będzie obejmowała Centrum Miasta inaczej dodatkowe opłaty dla wielu mieszkańców Krakowa mogą być dla 
nich zbyt wysokie i  ograniczą możliwość posiadania samochodu.  Proszę wziąć  pod uwagę, że nie wszyscy mieszkańcy są na tyle bogaci aby wymienic 
samochod lub uiszczać wysokie opłaty za prawo poruszania się po nim. 

############# Jestem przeciwny Strefie Czystego Transportu w Krakowie! Jestem przeciwny Strefie Czystego Transportu w Krakowie! To dyskryminacja osób, których nie stać na nowe samochody! Jestem przeciwny Strefie Czystego Transportu w Krakowie! Jest to dyskryminacja osób biedniejszych. Jestem przeciwny Strefie Czystego Transportu w Krakowie!
############# Z uwagi na zbyt małą i lość parkingów „Park and Ride” oraz coraz droższą komunikację zbiorową, która nie zawsze jest komfortowa (jest przepełniona), powinna być wersja minimum, czyli

SCT wewnątrz II obwodnicy, obowiązująca jedynie w dni robocze od 7 do 19 z wyłączeniem wakacji .

Docelowo: Likwidacja stref sct.

SCT wewnątrz II obwodnicy, obowiązująca jedynie w dni robocze od 7 do 19 z wyłączeniem wakacji , SCT wewnątrz II obwodnicy, z wymogiem normy euro 3. SCT wewnątrz II obwodnicy wchodząca od 2030 roku dla wszystkich. 

Urzędnicy - powinni  mieć bezwzględny/całkowity zakaz wjazdu do strefy SCT za wyjątkiem rowerów i hulajnóg pozbawionych napędu elektrycznego.

SCT w obecnej propozycji  to jest dyskryminacja łamiąca konstytucyjne prawa. Łamanie praw nabytych do posiadania auta. Niszczenie przedsiębiorstw i  
zwykłych ludziom utrudniając im życie. W konsekwencji  wyprowadzka firm i  mieszkańców z Krakowa.

SCT wewnątrz II obwodnicy, z wymogiem normy euro 3, wchodząca od 2030 roku dla wszystkich. 

Dodatkowo: Urzędnicy Miasta Kraków oraz Sejmiku Wojewódzkiego i Prezydent Krakowa - powinni  mieć bezwzględny zakaz wjazdu do strefy SCT za 
wyjątkiem rowerów i hulajnóg pozbawionych napędu elektrycznego. 

############# Zaproponowana koncepcja SCT nie ma możliwości realizacji  wskazywanych szczytnych celów. Sens tworzenia strefy jest znikomy w porównaniu do kosztów społecznych jakie tworzy. Jeżeli  nakłada taki wymóg ustawa, to ograniczyć strefę do obszaru Rynku lub Plant. Nie poprawia to realnie błędnej koncepcji  strefy. W miastach niemiecki wycofują się z wprowadzanych stref ponieważ takie ograniczenia przestają mieć sens. Badania wykazują, że większe znaczenie ma 
ogólny stan techniczny pojazdów, natężenie i  płynność ruchu niż teoretyczna norma EURO pojazdu. Jeżeli faktycznie miasto jest zainteresowane ochroną 
jakości powietrza to powinno się skupić na poprawie transportu publicznego i  weryfikacji  organizacji  ruchu w mieście (zapewniania płynności ruchu i  
dążenia do ograniczania i lości pojazdów jeżdzących w mieście). We współpracy z policją wprowadzić drastyczne zintensyfikowanie kontroli  pojazdów 
pod kątem stanu technicznego, w tym jakości spalin - czyli  eliminowanie pojazdów w złym stanie technicznym z ruchu. Również ważenie pojazdów czy 
niedopuszczanie do zanieczyszczania ulic zwłaszcza w okolicach budów. Weryfikacji  czy stacje kontroli pojazdów przeprowadzają przeglądy zgodnie z 
przepisami. Dbanie o czystość ulic - jak wskazują badania gros zanieczyszczeń to pyły (niekoniecznie pochodzące ze spalania paliw). Do tych działań 
wystarczą obecnie obowiązujące przepisy. Nie trzeba tworzyć sztucznych stref.

Jest to krok w dobrą stronę, jednak nie zmienia to faktu, że brak jest logiki  w stosowaniu ograniczeń  strefą, jeżeli  nie zostały wykorzystane inne narzędzia 
dostępne władzom miasta, które mogłyby być zdecydowanie bardziej skuteczne, a nie ingerowałyby w sferę podstawowych wolności obywatelskich.

Koncepcja wprowadzania wyłączeń ma naprawiać błędną ideę strefy. Co jest pozytywne same w sobie, bo ją ogranicza, ale nie naprawia.

############# Granice 3 Obwodnicy (mniej więcej według przyszłego przebiegu całości) Powinniśmy dodać do zakazu wjazdu właścicieli  aut SUV ponieważ one również emitują dużą i lość spalin. Idiotyczne, po co w takim razie SCT?
############# Strefa powinna obejmować jedynie ścisłe centrum miasta Wszystkie szpitale, budynki użyteczności publicznej Za wysokie zaproponowane na bieżący stan pojazdów na drogach i  możliwości mieszkańców, ewentualnie ramy czasowe powinny zostać wydłużone min 10 lat Dla takich samochodów powinny zostać wprowadzone udogodnienia aby ułatwić parkowanie samochodów poza strefą jak darmowe parkingi przy 

przystankach autobusowych czy kolejowych, powinny być również wprowadzone jakieś wyjątkowe sytuacje gdzie można będzie wjechać 
Samochody dowożące osoby niepełnosprawne

############# Strefa nie powinna w ogóle istnieć. Strefa nie powinna w ogóle istnieć. Strefa nie powinna w ogóle istnieć. Strefa nie powinna w ogóle istnieć. Strefa nie powinna w ogóle istnieć. Strefa nie powinna w ogóle istnieć.
############# SCT ograniczone do centrum miasta Możliwy dojazd do wszystkich szpitali  i  placówek medycznych Silnik diesla z euro5 i  dpf jest ogólnie przyjaźniejszy środowisku aniżeli  si lnik benzynowy z euro4, prawo powinny traktować równo obywateli  

posiadających pojazdy z si lnikiem diesla/benzyny pod warunkiem sprawnego katalizatora, niezależnie od miejsca zameldowania.
W tym wypadku również, prawo polskie czy unijne mówi o równym traktowaniu obywateli Bardzo negatywnie postrzegam pomysł wprowadzenia opłat za emisje, po pierwsze będą osoby uprzywilejowane(mieszkańcy krakowa) które są zwolnione z 

opłat niezależnie czy posiadają pojazd bez katalizatora czy znajdują sie na pograniczu spełniania normy co w tym przypadku jest dyskryminacja, po drugie co 
zmienią opłaty? emisja będzie wciąż taka sama tylko za nią będzie sie płacić. Pomysł ten nie jest skierowany w ekologie tylko na pozyskanie pieniędzy, jeśl i 
chcemy lepszej jakości powietrza w krakowie to przestańmy wycinać tereny zielone i  zalewać wszystko betonem

Uważam, że zgodnie z Polską konstytucją i  ustawami oraz Europejskimi dyrektywami, KAŻDY obywatel powinien być traktowany jednakowo,  a więc 
ustawa powinna obowiązywać wszystkich w jednakowy sposób niezależnie czy są Krakowianami czy też nie.

############# Strefa powinna obowiązywać zarówno mieszkańców Krakowa jak i  przyjezdnych od początku. Ekologia nie ma miejsca zamieszkania. Powinna jednak obejmować mniejszą powierzchnię, którą z czasem można rozszerzyć. To jest rozwiązanie pod wybory? Pod popularność polityków? Dzielenie emisji  na tą, która pochodzi od mieszkańców Krakowa i  przyjezdnych jest zaprzeczeniem całej idei i  tylko pokazuje przeciwnikom, że mają rację. Jest to zaprzeczenie idei SCT i  stanowi dodatkowy argument dla jej przeciwników. Wydajecie środki na kampanię "obalamy mity" zamiast zaproponować 
sensowne, spójne rozwiązanie na pilotażowym obszarze. 

Pojazdy historyczne nie powinny stanowić wyjątku. Chcecie SCT, promujecie SCT to bądźcie gotowi ponieść polityczne konsekwencje tej decyzji. 

############# Zamknijcie wjazd turystom a nie mieszkańcom i pracownikom Cały Kraków Co za debil  wymyśla wymagania eurom stare auto nieraz mniej zanieczyszcza niż te za***iste nowe szity. Samochody elektryczne są ekologiczne
.. a baterie, pożary, składowanie. 

Tak powinno być również dla osób które pracują w Krakowie! Kretynizm. Zaraz zakażecie oddychania, albo wprowadźcie opłatę od oddechu, pojemności pluc A służby ? PSP? OSP? Ich też to będzie dotyczyć? Busy? Autobusy?

############# Nie powinno być żadnej wykluczającej strefy, gdyż wyklucza to osoby mniej zamożne a tzw. śmietanka z tzw układu wjeżdża nawet do Rynku. Tak jak w punkcie 1 - poprzewracało Wam się w głowach od dobrobytu niezasłużonego ciężką pracą. W Krakowie nie dymi już huta... nie truje Skawina... mieszkańców ze Śródmieścia wyeliminował Fidelus, Majchrowski i  cała mafijna "elyta" i  jeszcze 
Wam mało? Zabudowaliście kanały przewietrzające i  nadal kpicie z mieszkańców Krakowa.

Wielcy łaskawcy - tylko jak uzbierać kasiorę na nowe auto przy rosnących kosztach utrzymania i  minimalnych zarobkach np. doktora UJ? Pewnie - niech Ci co klepią biedę - płacą, by jaśnie państwo mogło mieć premie za wymyślanie nowych przepisów... albo niech biedny motłoch nie jeździ 
samochodami.

Łaskawcy - i  znów przywileje dla bogatych... a co z równouprawnieniem? I tak umrzecie na raka czy zawał a będziecie chorować na astmę i  alergię... jeśl i  
będziecie na szczycie establishmentu - zrobicie zbiórkę na leczenie w USA... Polska służba zdrowia umie leczyć w TV i  pospólstwu ma to wystarczyć... 
Jeszcze zapytajcie o aborcję Joanny z Krakowa...

############# Ścisłe centrum - okolice Rynku Głównego Dworzec Główny Tylko auta, które nie przejdą analizy spalin podczas BT nie powinny wjechać Dla mieszkańców Krakowa nie powinno być żadnych ograniczeń, przecież to ich miejsce życia codziennego Bez sens. Typowa ustawa żeby łatać dziurę budżetową miasta! Tak jak wspomniałem wcześniej - Dla mieszkańców Krakowa nie powinno być żadnych ograniczeń, przecież to ich miejsce życia codziennego
############# Nie powinno być żadnej wykluczającej strefy, gdyż wyklucza to osoby mniej zamożne a tzw. śmietanka z tzw układu wjeżdża nawet do Rynku. Tak jak w punkcie 1 - poprzewracało Wam się w głowach od dobrobytu niezasłużonego ciężką pracą. W Krakowie nie dymi już huta... nie truje Skawina... mieszkańców ze Śródmieścia wyeliminował Fidelus, Majchrowski i  cała mafijna "elyta" i  jeszcze 

Wam mało? Zabudowaliście kanały przewietrzające i  nadal kpicie z mieszkańców Krakowa.
Wielcy łaskawcy - tylko jak uzbierać kasiorę na nowe auto przy rosnących kosztach utrzymania i  minimalnych zarobkach np. doktora UJ? Pewnie - niech Ci co klepią biedę - płacą, by jaśnie państwo mogło mieć premie za wymyślanie nowych przepisów... albo niech biedny motłoch nie jeździ 

samochodami.
Łaskawcy - i  znów przywileje dla bogatych... a co z równouprawnieniem? I tak umrzecie na raka czy zawał a będziecie chorować na astmę i  alergię... jeśl i  
będziecie na szczycie establishmentu - zrobicie zbiórkę na leczenie w USA... Polska służba zdrowia umie leczyć w TV i  pospólstwu ma to wystarczyć... 
Jeszcze zapytajcie o aborcję Joanny z Krakowa...

############# Jak sama nazwa mówi „strefa” powinna być strefą, a nie obszarem całego miasta. Strefa Czystego Transportu w Krakowie powinna obowiązywać wewnątrz „pierwszej obwodnicy” miasta Krakowa. Zaproponowane normy „euro” są absurdalnie za wysokie. Proponuję normę Euro 1 na aut benzynowych oraz normę Euro 2 dla aut z silnikiem diesla Mieszkańcy powinni  mieć prawo do poruszania się swoimi autami po SCT do momentu sprzedaży auta lub jego kasacji. Pomysł absurdalny. Gdzie w tym ochrona czystego powietrza, skoro auto wjedzie i  będzie zanieczyszczać miasto. 
############# Nie powinno być żadnej wykluczającej strefy, gdyż wyklucza to osoby mniej zamożne a tzw. śmietanka z tzw układu wjeżdża nawet do Rynku. Tak jak w punkcie 1 - poprzewracało Wam się w głowach od dobrobytu niezasłużonego ciężką pracą. W Krakowie nie dymi już huta... nie truje Skawina... mieszkańców ze Śródmieścia wyeliminował Fidelus, Majchrowski i  cała mafijna "elyta" i  jeszcze 

Wam mało? Zabudowaliście kanały przewietrzające i  nadal kpicie z mieszkańców Krakowa.
Wielcy łaskawcy - tylko jak uzbierać kasiorę na nowe auto przy rosnących kosztach utrzymania i  minimalnych zarobkach np. doktora UJ? Pewnie - niech Ci co klepią biedę - płacą, by jaśnie państwo mogło mieć premie za wymyślanie nowych przepisów... albo niech biedny motłoch nie jeździ 

samochodami.
Łaskawcy - i  znów przywileje dla bogatych... a co z równouprawnieniem? I tak umrzecie na raka czy zawał a będziecie chorować na astmę i  alergię... jeśl i  
będziecie na szczycie establishmentu - zrobicie zbiórkę na leczenie w USA... Polska służba zdrowia umie leczyć w TV i  pospólstwu ma to wystarczyć... 
Jeszcze zapytajcie o aborcję Joanny z Krakowa...

############# Całe miasto powinno być objęte SCT. Zaproponowane normy są zbyt l iberalne. Ten okres nie powinien trawć więcej niż 3 lata. Fatalna propozycja, nie powinno być możliwości wjazdu za opłatą. Wyjątków jest za dużo, np. duchowni i  organizacje charytatywne nie powinni  być wyłączeni.
############# Tylko centrum miasta Nie jest dobrą propozycją Auto co najmniej 20 letnie powinno mieć swobodę poruszania się po mieście Strefa tylko w centrum miasta Źle co to za handel opłaty czy chodzi o środowisko?? Polacy przerobią wszystkie auta na historyczne.  Jak strefa będzie tylko w centrum to takie rozwiązania nie będą potrzebne 
############# Nie powinno być żadnej wykluczającej strefy, gdyż wyklucza to osoby mniej zamożne a tzw. śmietanka z tzw układu wjeżdża nawet do Rynku. Tak jak w punkcie 1 - poprzewracało Wam się w głowach od dobrobytu niezasłużonego ciężką pracą. W Krakowie nie dymi już huta... nie truje Skawina... mieszkańców ze Śródmieścia wyeliminował Fidelus, Majchrowski i  cała mafijna "elyta" i  jeszcze 

Wam mało? Zabudowaliście kanały przewietrzające i  nadal kpicie z mieszkańców Krakowa.
Wielcy łaskawcy - tylko jak uzbierać kasiorę na nowe auto przy rosnących kosztach utrzymania i  minimalnych zarobkach np. doktora UJ? Pewnie - niech Ci co klepią biedę - płacą, by jaśnie państwo mogło mieć premie za wymyślanie nowych przepisów... albo niech biedny motłoch nie jeździ 

samochodami.
Łaskawcy - i  znów przywileje dla bogatych... a co z równouprawnieniem? I tak umrzecie na raka czy zawał a będziecie chorować na astmę i  alergię... jeśl i  
będziecie na szczycie establishmentu - zrobicie zbiórkę na leczenie w USA... Polska służba zdrowia umie leczyć w TV i  pospólstwu ma to wystarczyć... 
Jeszcze zapytajcie o aborcję Joanny z Krakowa...

############# Nie powinno być żadnej wykluczającej strefy, gdyż wyklucza to osoby mniej zamożne a tzw. śmietanka z tzw układu wjeżdża nawet do Rynku. Tak jak w punkcie 1 - poprzewracało Wam się w głowach od dobrobytu niezasłużonego ciężką pracą. W Krakowie nie dymi już huta... nie truje Skawina... mieszkańców ze Śródmieścia wyeliminował Fidelus, Majchrowski i  cała mafijna "elyta" i  jeszcze 
Wam mało? Zabudowaliście kanały przewietrzające i  nadal kpicie z mieszkańców Krakowa.

Wielcy łaskawcy - tylko jak uzbierać kasiorę na nowe auto przy rosnących kosztach utrzymania i  minimalnych zarobkach np. doktora UJ? Pewnie - niech Ci co klepią biedę - płacą, by jaśnie państwo mogło mieć premie za wymyślanie nowych przepisów... albo niech biedny motłoch nie jeździ 
samochodami.

Łaskawcy - i  znów przywileje dla bogatych... a co z równouprawnieniem? I tak umrzecie na raka czy zawał a będziecie chorować na astmę i  alergię... jeśl i  
będziecie na szczycie establishmentu - zrobicie zbiórkę na leczenie w USA... Polska służba zdrowia umie leczyć w TV i  pospólstwu ma to wystarczyć... 
Jeszcze zapytajcie o aborcję Joanny z Krakowa...

############# Strefa jest stanowczo za szeroka. Planowana strefa powinna być w granicach Starego miasta i  plant. powinny byc wolne strefy parkowania za darmo we wszystkie dni od godziny 18 oraz we wszystkie dni wolne we świeta i  niedziele okres dla mieszkancow miast powinien zostac wydluzony do 10 lat dziennej ale w wysokosci 20 pln pojazy krakowian powinny moc wjezdzac do strefy przez conajmniej 10 lat
############# Samochody starsze powinny mieć możliwość sprawdzenia składu spalin na stacji  diagnostycznej i jeśl i spełniają wymogi stawiane przez daną normę 

EURO, powinny otrzymywać naklejkę i  mieć możliwość wjazdu. Dodatkowo docelowo wszystkie samochody powinny być sprawdzane pod kątem jakości 
spalin. Często zdarza mi się jechać w Krakowie za nowszym samochodem który ma niesprawny si lnik i  zostawia za sobą chmurę spalin.

############# Nie powinno być żadnej wykluczającej strefy, gdyż wyklucza to osoby mniej zamożne a tzw. śmietanka z tzw układu wjeżdża nawet do Rynku. Tak jak w punkcie 1 - poprzewracało Wam się w głowach od dobrobytu niezasłużonego ciężką pracą. W Krakowie nie dymi już huta... nie truje Skawina... mieszkańców ze Śródmieścia wyeliminował Fidelus, Majchrowski i  cała mafijna "elyta" i  jeszcze 
Wam mało? Zabudowaliście kanały przewietrzające i  nadal kpicie z mieszkańców Krakowa.

Wielcy łaskawcy - tylko jak uzbierać kasiorę na nowe auto przy rosnących kosztach utrzymania i  minimalnych zarobkach np. doktora UJ? Pewnie - niech Ci co klepią biedę - płacą, by jaśnie państwo mogło mieć premie za wymyślanie nowych przepisów... albo niech biedny motłoch nie jeździ 
samochodami.

Łaskawcy - i  znów przywileje dla bogatych... a co z równouprawnieniem? I tak umrzecie na raka czy zawał a będziecie chorować na astmę i  alergię... jeśl i  
będziecie na szczycie establishmentu - zrobicie zbiórkę na leczenie w USA... Polska służba zdrowia umie leczyć w TV i  pospólstwu ma to wystarczyć... 
Jeszcze zapytajcie o aborcję Joanny z Krakowa...

############# Stare miasto do l ini i  plant. Niemal wszystkie dzielnice, wyłączywszy Stare Miasto. Przede wszystkim absurdem jest to, że samochód niewielki, ale nie spełniający Euro4, który emituje o wiele mniej zanieczyszczeń niż nawet nowy, ale z 
wielkim si lnikiem i często używany, do strefy nie mógłby wjechać. 
Dalsze zaostrzanie to kolejny absurd. Różnica między euro 4 a euro 5 wynosi 0,02 g/km dla NOx, w zasadzie to wszystko pomiędzy nimi. 
Rok produkcji  to tylko jeden z wielu czynników wpływający na realną emisję konkretnego pojazdu. Samochód spełniający euro 1 a poruszający się 1000 
km rocznie wyemituje znacznie mniej niż wielki samochód choćby i  spełniający euro 6, ale pokonujący 15 czy 20 tys. km w tym samym czasie. 
Jako miłośnik motoryzacji  mógłbym tutaj w nieskończoność pokazywać absurdy wskazując na modele pojazdów, a nie normy emisji , wg których zostały 
one sklasyfikowane. 
Co więcej dochodzi problem korków i braku miejsc, a obecnie zbyt wielu właścicieli samochodów porusza się po mieście zbyt często. 

Kolejny absurd i  rażąca niesprawiedliwość. Osoba zamożna będzie mogła wjechać czymkolwiek. Osoba biedniejsza musiałaby ponieść znaczący koszt. Ciężko 
wyobrazić sobie bardziej niesprawiedliwe społecznie rozwiązanie. 

############# Teren w obrębie Plant Do strefy STC powinny móc wjeżdżać samochody wyprodukowane w i  po 2000 roku, bez względu na rodzaj paliwa Jest OK
############# Brak strefy lub strefa wyłącznie w obrębie starego miasta Euro 4 dla benzyny to za duży wymóg. Zachodnie metropolie mają niższe wymagania i pozwalają na wjazd LPG niezależenie od normy Euro (Niemieckie 

dopuszczają Euro 2, Duńskie regulują jedynie diesle)
To szczyt hipokryzji - płacąc można emitować zanieczyszczenia? Historyczne/zabytkowe posiadają l imit wjazdów w obecnym projekcie

Pojazdy należące do krakowian muszą być zarejestrowane na miasto Kraków, a nie jedynie należeć do mieszkańców
############# Pozytywnie - nie ogranicza to prawa własności - mogę mieszkać na terenie Krakowa i  posiadać samochód, który nie spełnia norm (na przykład kamper, pojazd 

militarny albo pickup) i  móc wyjechać nim poza miasto oraz wrócić do domu po urlopie/zlocie. Nie rezygnujcie z tego rozwiązania, nawet jeśl i  pojawią się 
zarzuty, że chodzi o kasę, a nie ekologię. Nie każdy właściciel takiego pojazdu ma możliwość garażowania go poza miastem. Na co dzień nie jeździ się takimi 
pojazdami, więc ich wpływ na środowisko jest niewielki.

Właściciel pojazdu z europejską kartą parkingową powinien być kierowcą lub pasażerem tego pojazdu - uniknie to jazdy samochodem zarejestrowanym 
na osobę niepełnosprawną przez pełnosprawnych członków rodziny lub znajomych. Inaczej dalej będą jeździć po mieście SUVy w dieslu ze znaczkiem 
inwalidy, prowadzone przez "biznesmenów", dla których ten znaczek jest legitymacją do zaparkowania na miejscu dla inwalidy, a teraz także na bezkarną 
jazdę po mieście, w którym pozostali  mieszkańcy nie będą mogli  tego robić. 
Natomiast koniecznie usunął bym konieczność bycia kierowcą lub pasażerem właściciela pojazdu zabytkowego - takie pojazdy nie służą do codziennej 
jazdy, a stratą było by na przykład to, żeby na zlot czy rajd pojazdów zabytkowych nie mógł przyjechać jakiś rzadki i  wyjątkowy egzemplarz tylko dlatego, 
że jego właściciel ma akurat grypę i  nie może się fizycznie pojawić. A syn/córka, czy małżonek nie może nim przyjechać bez obecności właściciela.

############# Zgodnie z KONSTYTUCJĄ art 52
1. Każdemu zapewnia się wolność poruszania się po terytorium Rzeczypospolitej Polskiej oraz wyboru miejsca zamieszkania i  pobytu

Zgodnie z KONSTYTUCJĄ art 52
1. Każdemu zapewnia się wolność poruszania się po terytorium Rzeczypospolitej Polskiej oraz wyboru miejsca zamieszkania i  pobytu

Zgodnie z KONSTYTUCJĄ art 52
1. Każdemu zapewnia się wolność poruszania się po terytorium Rzeczypospolitej Polskiej oraz wyboru miejsca zamieszkania i  pobytu

Nie dla strefy Beznadziejnie Zgodnie z KONSTYTUCJĄ art 52
1. Każdemu zapewnia się wolność poruszania się po terytorium Rzeczypospolitej Polskiej oraz wyboru miejsca zamieszkania i  pobytu.

############# Strefa powinna się ograniczyć do centrum miasta. Np granica powinna być II obwodnica Krakowa lub skorelować to ze strefami parkowania  Bez ograniczeń powinny być dostępne wszystkie parking p+r. Do wszystkich wyłączonych punktów powinny prowadzić conajmniej dwie trasy/drogi główne Normy emisji  spalin są nierównomierne dla samochodów benzynowych oraz diesli . Powinien zostać podwyższony dopuszczalny wiek dla diesli do 
conajmniej 2010 roku/jedna normę niżej 

Wyłączenie powinno być rozszerzone również do osób mających stałe zatrudnienie w Krakowie. Zaproponowane stawki, zwłaszcza dzienna i  miesięczna są zdecydowanie za wysokie. Osoby dojeżdżające codziennie do pracy z poza Krakowa zmuszone by 
były do oddanie znacznej części wynagrodzenia lub porzucenia pracy w krakowskich przedsiębiorstwach.

Zwolnione powinny zostać również zarejestrowane pojazdy osób mające stałą pracę w Krakowie a dojeżdżające do niego z poza granic miasta. 

############# Całe miasto
############# Strefa Czystego Transportu to tylko i  wyłącznie skok na pieniądze obywateli w celu łatania rozkradniętego budżetu miasta. Strefa Czystego Transportu to tylko i  wyłącznie skok na pieniądze obywateli w celu łatania rozkradniętego budżetu miasta. Strefa Czystego Transportu to tylko i  wyłącznie skok na pieniądze obywateli w celu łatania rozkradniętego budżetu miasta. Strefa Czystego Transportu to tylko i  wyłącznie skok na pieniądze obywateli w celu łatania rozkradniętego budżetu miasta. Strefa Czystego Transportu to tylko i  wyłącznie skok na pieniądze obywateli w celu łatania rozkradniętego budżetu miasta. Strefa Czystego Transportu to tylko i  wyłącznie skok na pieniądze obywateli w celu łatania rozkradniętego budżetu miasta.
############# do 2030 benzyna EURO1, diesel EURO3

po 2030 benzyna EURO2, diesel EURO4
Jedyna ścisłe centrum powinno być objęte STC. do 2030 benzyna EURO1, diesel EURO3

po 2030 benzyna EURO2, diesel EURO4
wstarczy żeby było jw
do 2030 benzyna EURO1, diesel EURO3
po 2030 benzyna EURO2, diesel EURO4

Jeżeli  tylko ścisłe centrum będzie objęte STC żadne opłaty nie będą potrzebne. 
Kto w ogóle będzie to kontrolować, kto za to zapłąci?

historyczne/zabytkowe oczywiście, niepełnosprawni i  osoby po 60 roku życia.
Poza tym wstarczy się zastosować do poprzednich opisów i nie będzie problemu.

przez pięć lat będą na przykład zwolnione pojazdy należące do krakowian -> a jak ktoś pracuje w Krakowie ale mieszka w Skawinie, Niepołomicach etc to 
co z nimi? Brzmi jak rasizm XXI wieku

############# Brak granic, nie wprowadzać strefy czystego transportu Wszystkie miejsca powinny być dostępne dla każdego, niezależnie od emisji  pojazdu. Nie ma potrzeby wprowadzać strefy czystego transportu Źle to jest rozwiązane. Nie powinno być w ogóle strefy czystego transportu Źle. Strefa jest niepotrzebna i  sztucznie ogranicza wolność Wolność dla komunikacji po Polsce. Nie dla ograniczania wolności.
############# II obwodnica Tylko II obwodnica objęta strefą Każdy samochód, który jest sprawny tj. spełnia normę emisji  spalin z czasów, gdy był sprzedawany i  legalnie dopuszczony do ruchu Mieszkańców nie powinna dotyczyć strefa Nie powinno się zostawiać wyjątków w takiej formie.
############# Strefa nie powinna powstać. Jedyną strefą wolna od transportu powinien być rynek. Każde miejsce w Krakowie powinno być ujęte oprócz rynku głównego. Minimum to Euro 1 na każdy pojazd i  sprawne katalizatory układy oczyszczania spalin oraz kontrole w tym zakresie. 25 lat dla każdego mieszkańca Krakowa Żenujące. Co jeśli ktoś potrzebuje samochodu do pracy, ma malutki samochodzik typu fiat cinquecento i  nie stać go na dodatkowe koszty? Brak komentarza.
############# Obwodnica 2 Za duży obszar Benzyna euro 3 diesel euro 5 Zwykła grabież to Wszystkie sluzby
############# W dokumencie nie ma żadnych wyników badań o kosztach poniesionych przez mieszkańców w związku z wdrożeniem SCT. Strefa mogłaby być przy dobrze rozwiniętej komunikacji  miejskiej a przede wszystkim po wybudowaniu metra. Obecna siatka jest absolutnie 

niewystarczająca.
j/w. Galerie handlowe? czy ktoś pomyślał o ekonomicznych kosztach spadku obrotów sklepów w galeriach handlowych? Wiek a stan techniczny to dwie różne rzeczy. I co po 5 latach? mieszkańcy mają pozbyć się samochodów? I w tej propozycji  zamyka się cały pomysł na projekt SCT. Jak zapłacą to już będę eko? j/w jak zapłacę za zmianę diesla na historyczny to już będę eko?

############# Sam pomysł wprowadzenia strefy czystego transportu, jest pozbawiony sensu. Transport samochodowy nie jest głównym generatorem zanieczyszczeń. Pokazał to okres pandemi, gdzie ruch samochodowy w Krakowie był znacznie ograniczony a poziom zanieczyszczeń utrzymywał 
 się na podobnym poziomie. 

Co mają robić posiadacze samochodów które nie spełniają aktualnych (lub przyszłych bardziej restrykcyjnych) a muszą pojawić się na specjalistycznych 
badaniach z dzieckiem w szpitalu np. na ul. Strzeleckiej? Mają korzystać z MPK? ( z dziecięcym wózkiem i potrzebnymi rzeczami, jest to nie wykonalne dla 
1 osoby). Co mają zrobić osoby starsze, które poruszają się swoim w pełni sprawnym samochodem, który jednak nie mieści się w narzuconych normach, a 
które nie znają miasta, mają problem w korzystaniu z MPK ( bo trzeba się przesiąść 3 razy ), a wymagana jest ich obecność w celu dopięcia pilnych spraw, 
np. w Gazowni. 
Pomysł SCT jest beznadziejny. 

Warto skupić się na weryfikacji  faktycznego statnu technicznego pojazdu. SCT wtedy nie będzie potrzebny. Jest to dziwny i  sztuczny podział. W Krakowie, pracuje, mieszka, załatwia swoje sprawy bardzo dużo ludzi, którzy nie są faktycznymi mieszkańcami. Jedyny cel takiego podziału to właśnie skierowanie jednej grupy przeciw drugiej. 
Skutkiem tego będzie tylko zwiększenie kosztów poszczególnych usług dla mieszkańców i zmniejszenie konkurencji. 

To pokazuje całą hipokryzję pomysłu SCT. Faktycznie nie chodzi o ekologię tylko jak zwykle o pieniądze. 
Jest to nic innego jak dodatkowa opłata dla biednych, którzy, nie mogą pozwolić sobie na nowsze auto.

SCT nie powinien być wprowadzony. 

############# Wiekoszc aut dostawczych ( 2 lub 3 osobowych) tzw. Blaszaków,  realizujących dostawy do firm i  sklepów,  ma normę euro 5 a ich ich rocznik to 2010 i  
wyżej. 
Firma jest zarejestrowana w Krakowie...

Jak widzisz to ustawa... jako osobę?

Czy firma (spółka z o.o.) to też osoba? Robienie kasy na mieszkańcach Jak się to ma do firm zarejestrowanych w krakowie

############# W stosunku do poprzedniej Uchwały RMK jest postęp dla ułatwienia dostarczania zaopatrzenia i  funkcjonowania Krakowa. 
Uważam, że tą sytuację dostępu zaopatrzenia polepszy obwód strefy poprowadzony ulicami: II Armii Krajowej - Piastowska - Królowej Jadwigi - Księcia Józefa - gen. Zielińskiego - Kapelanka - Brożka - ks. Tischnera - Powstańców śląskich - Nowohucka - Stella Sawickiego - Bora 
Komorowskiego - Lublańska - Opolska - Conrada.
tym sposobem wewnątrz strefy znajdzie się obszar o bardzo zwartej zabudowie i  wąskich ulicach.

W poprzedniej wersji  zakończonej Uchwałą RMK, minimalne wymagania dla samochodów benzynowych to rok produkcji  2003 i  norma EURO3 . Do tego 
wymogu wielu mieszkańców oraz organizacji  zdążyło się dostosować, zbierając środki finansowe na wymianę posiadanych pojazdów. Nagłe 
podniesienie o 1 stopień (rok produkcji 2004 , EURO4) spowoduje, że wiele podmiotów nie będzie mogło temu sprostać z przyczyn finansowych. Uważam 
,że powinna pozostać poprzednia wersja.

Organizacje non-profit, a zwłaszcza o statusie OPP i  nie prowadzące działalności gospodarczej, majace siedzibę w Krakowie, założone przez mieszkańców 
Krakowa i  działające na rzecz dzieci i  młodzieży niepełnosprawnej, winny być włączone na l istę wyjątków.

############# Tak, zapoznałem się. Uchwała nie bierze pod uwagę kwestii  technicznych oraz społecznych.
Norma Euro 4 zapewnia największy "skok" w kwestii emisji . Wygląda jakby uchwała nie była konsultowana ze specjalistami. 
Ponadto, co bardziej martwiące, to kwestia dyskryminacji  społecznej ze względu na sytuację materialną. 
Możliwość "wykupienia wjazdu", dla tych których nie stać na nowy samochód to kpina. 

Miasto nie jest przygotowane na takie rozwiązanie. Zmniejszenie strefy do granic II obwodnicy. Euro 4 lub rok produkcji  2000 dla pojazdów z si lnikiem benzynowym/LPG.
Euro 4 lub rok produkcji  2010 dla pojazdów z silnikiem Diesla.
Wyjątek dla pojazdów zabytkowych

To jest dyskryminacja gmin ościennych, których mieszkańcy pracują głównie w Krakowie, często zapewniając neizbędne usługi. Skok na kase mniej zamożnych i  jawna dyskryminacja osób mieszkających w gminach ościennych, a pracujących w Krakowie! Lista powinna zostać rozszerzona o mieszkańców gmin ościennych. 

############# POLSKA BEZ SENSU ZADNE EURO A BADANIE I NAKLEJKA DO USTALONEGO POZIOMU POWIEDZMY 180 G/KM WSZYSCY ALBO NIKT TO NIE JEST EKOLOGIA A NABIJANIE KASY ŻADNYCH WYJĄTKÓW WSZYSCY SA RÓWNI WOBEC PRAWA TAK ZAMO JAK ZBIORKOM I INSTYUCJE 
############# Strefa nie powinna istnieć. Strefa nie powinna istnieć. Strefa nie powinna istnieć. Strefa nie powinna istnieć. Strefa nie powinna istnieć. Strefa nie powinna istnieć.
############# Strefa jeśli  już koniecznie musi być wprowadzona to w ścisłym centrum Tutaj nie chodzi o normę emisji . Bo jak ma się sprawne male auto miejskie z końca lat 90-tych do nowego wielkiego SUV a ? Zamiast strefy skupić sie na 

kontroli pojazdow względem emisji  spalin. To tyle i  aż tyle.
Selekcja finansowa dla zamożnych Auta zabytkowe powinny być z tego wykluczone na zawsze. Kraków to historyczne miasto i  ma sie pozbywać zabytków. Cóż za paradoks

#############
############# Uważam, że strefa czystego transportu nie jest dobrym rozwiązaniem. Strefa czystego transportu to skrajnie dyskryminujący pomysł, wykluczający mniej zamożnych mieszkańców Krakowa. Uważam że strefa czystego powinna obowiązywać nigdzie lub tylko w obrębie rynku 

głównego. 
Uważam, że strefa czystego transportu nie jest dobrym rozwiązaniem. Strefa czystego transportu to skrajnie dyskryminujący pomysł, wykluczający mniej 
zamożnych mieszkańców Krakowa. Uważam że strefa czystego powinna obowiązywać nigdzie lub tylko w obrębie rynku głównego. 

Samochody wyposażone w instalację LPG powinny być wyłączone ze wszelkich ograniczeń. LPG to bardzo czyste paliwo. Obostrzenia mogłyby dotyczyć 
tylko samochodów z silnikiem na olej napędowy.

SCT nigdy nie powinno obowiązywać mieszkańców Krakowa. Projekt SCT jest dyskryminujący i  wyklucza mniej zamożnych mieszkańców Krakowa którzy tak samo są obciążani podatkami. To jest kpina! Mówicie państwo o ekologii a tak naprawdę chodzi o pieniądze i  o ratowanie budżetu miasta pieniędzmi mieszkańców. Dość tego~! Kompletne odwrócenie logiki. Wyjątkową sytuacją powinno być nie wpuszczenie kogoś a nie wyjątkowo zezwolenie komuś łaskawie na wjazd. Przy okazji 
deklaruję że jako mieszkaniec Krakowa będę pozywał miasto za wprowadzenie SCT. Dla mnie to kwestia honoru, jeśli  będzie trzeba pozwę Kraków do TSUE!

############# Obszar należy ograniczyć do zera. Są takie ważne miejscaa, które powinny być dostępne dla każdego: całe miasto. Zlikwidować wymogi Okres wyłączenia należy wydłużyć w nieskończoność Należy nie wprowadzać strefy i nie trzeba będzie pobierać żadnych opłat Należy uwzględnić wszystkich ludzi i  wszystkie posiadane przez nich pojazdy.
############# Stricte Centrum miasta a nie obszary takie jak np bronowice małe 10 lat, nie każdy jest w stanie w 5 lat wymienić auto na nowe dobrze, aczkolwiek powinno tez być roczne regulowane np w zakresie poniedziałek - piątek Wiele osób pracuje w obszarze miasta co powinno również być uwzględnione 
############# Nie wprowadzać Nie wprowadzać Nie wprowadzać Nie wprowadzać Nie wprowadzać Nie 
############# Zlikwidować pomysł SCT - problem sam się rozwiąże Wszystkie miejsca (poza już wyłączonymi z ruchu) powinny być dostępne - co to ma być ?- segregacja na biednych i  bogatych ? Samochód dopuszczony do ruchu powinien mieć możliwość poruszania się bez ograniczeń. Tak, powinno być zmienione - na bezterminowe. Proponuję rozwiązanie odwrotne - płacić tym, którzy nie wjeżdżają. Każda grupa społeczna lub grupa pojazdów powinna być uwzględniona. Albo wszyscy, albo nikt. 
############# Strefa powinna być tylko , w granicach rynku Dla mieszkańców powinno być wyłączenie bezterminowe Zależy jakie wysokie był by te opłaty. 

Ale nie dla mieszkańców 
Strefa tylko w granicach rynku. Bo w tym momencie jest to działanie represyjne ktore ogranicza wolność do decydowania czym mam jezdzic, kupi łem 
samochód i  chce z niego korzystać do technicznej śmierci, a jak będę wymieniał na nowy to wtedy mogę kupić zgodny z wymogami

############# zrobić jedna ulicę SCT aby dopełnić przepisów. Resztę wywalić jakakolwiek dyskryminacja pod tym względem jest naganna i  nie podlega negocjacji jedyny i  sensowny standard euro to Euro 4. od Euro 4 samochody emitują bardzo niskie zanieczyszczenia a z czasem i tak flota aut się wymienia z zasady 
już na samochody powyżej wspomnianej normy

Nie. Krakowianie nie powinni mieć takiego wyłączenia, bo nie powinno ich dotyczyć SCT Opłata za korzystanie z dróg publicznych jest już w paliwie. Jest to podwójne opodatkowanie tego samego towaru, czyli  nielegalna. SCT nie powinno mieć miejsca, żadna grupa nie powinna być dyskryminowana a jest to forma okrutnej i  niesprawiedliwej dyskryminacji  ze względów 
finansowych. 

############# Niech strefa ta dotyczy osób spoza Krakowa, bo oni przyjeżdżają okazjonalnie -  a nie obciążać tym głupim pomysłem mieszkańców Krakowa, którzy tu mieszkają, pracują i  życie swe związali  z tym miastem. To jest bzdurny pomysł.  Kraków, to nie tylko Ośrodek dla seniorów w Prokocimiu czy Park and Ride na Górce NArodowej, gdzie ja osobiście nigdy nie 
miałam potrzeby tam jeździć. Może uszanowalibyście potrzeby wszystkich mieszkańców a nie tylko garstki osób mieszkających w tym rejonie, bo może 
mają bezpośredni wpływ na "przepchnięcie" tego pożal się Boże bzdurnego projektu, który selekcjonuje mieszkańców na biednych i  bogatych i  
marginalizuje tych, których nie stać na nowe auto. To jest jawna dyskryminacja ludzi i  postępowanie wbrew prawom konstytucyjnym każdego obywatela 
RP.

Dopuścić auta benzynowe wyprodukowane przed 1992 r., bo jeśl i posiadają aktualny przegląd samochodowy i  są dopuszczone do ruchu drogowego, to 
dlaczego uniemożliwiać ludziom możliwość korzystania. Podobnie z dieslami niespełniające normy Euro 2, a więc starsze niż 28-letnie (wyprodukowane 
przed 1996 r.). JEśli  diesel ma przegląd i  jest dopuszczony do ruchu na drodze, to dlaczego władze Krakowa mają mi zabraniać jeździć tym autem. To jest 
łamanie praw człowieka i  odbieranie prawa do posiadania, gdyż zmuszacie do pozbycia się pojazdów w/w, a mnie nie stać na zakup nowego auta. Dbam 
o stare i  nie życzę sobie, żeby mi ograniczono swobodę  korzystania z mojej własności, tylko dlatego ,bo jestem mieszkanką Krakowa.  Zajmijcie się 
opuszczonymi gratami, które latami zajmują parkingi i  nikt tego nie usuwa, a utrudniają życie mieszkańcom, którzy walczą o wolne miejsce parkingowe 
pod swoim blokiem, a obce rejestracje panoszą się na krakowskich parkingach całymi dniami.

Mieszkańcy Krakowa w ogóle mają być zwolnieni z wymogów SCT. Nawet za 5 lat nie stać mnie będzie na zakup nowego auta, a dojeżdżam do pracy autem poza Kraków, więc żeby dojechać do pracy, musze przejechać przez miasto. Dowożę też dzieci do szkoły, na zajęcia 
pozalekcyjne, na rehabil itację - wszystko jest w różnych częściach miasta a nie na Górce NArodowej!!!!!!!! Absolutnie nie zgadzam się na wprowadzenie ograniczeń jakichkolwiek i  na proponowany czas 5lat wyłączenia. Nie zgadzam się. 

Co????? Jeszcze będziecie mnie karać opłatami dlatego że ja tu mieszkam i  żyję???????????????
KTo wymyśla takie rzeczy i  jakim prawem ograniczać chce moje prawo do życia, pracy, wypoczynku!!!!!!!!!!!!??? Zamknąć  ludzi w mieszkaniach, żeby już nawet 
poza Kraków wyjechać nie mogli???? Będziecie ludziom ustalać strefy, gdzie mogą jeździć na Górkę Narodową i  do domu starców???? To tak traktuje się 
mieszkańców Krakowa płacących podatki na rzecz miasta?????? Może byście się zajęli  obcym napływem w mieście, który panoszy się, robi burdy i  stwarza 
zagrożenie bezpieczeństwa publicznego, bo wydaje się im, że jak płacą , to wymagają!!!!!!!! Zostawcie mieszkańców Krakowa i  ich samochody w spokoju!!!!  
Zróbcie statystykę wjeżdżających samochodów z obcą rejestracją DO KRakowa i  Z Krakowa i  porównajcie l iczbę posiadaczy samochodów wśród mieszkańców 
a tymi obcymi - wtedy dowiecie się kto smrodzi spalinami samochodowymi!!!!!!

Kolejna bzdura. Nie jestem bogaczem, żeby mieć w posiadaniu auto historyczne ani pojazd specjalny. Chcę jako mieszkanka Krakowa wraz z moją rodziną 
korzystać ze swojego auta, któe kupiłam za uczciwie, ciężko zarobione pieniądze!!!!!!!!!! I nie będę na czyjeś widzimisię niczego zmieniać, gdyż mnie na to 
nie stać!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! Zajmijcie autami wjeżdżającymi do Krakowa z obcymi rejestracjami. 

############# kiedyś produkowałem się w takiej ankiecie, jestem przeciwko każdej formie SCT i  za jak największymi ustępstwami w stronę mieszkańców
############# Strefa powinna obowiązywać tylko centrum ściśle. Powinno być ich więcej. Dla diesla wymagania są zbyt restrykcyjne. Do 2035 powinno być euro 5 lub 2016. Jest nieznacząca różnica między 5 a 6. Od 2016 samochodu to już nie 

samochody.
7 lat powinno być i  ale 5 można jeszcze zmieniać auta przez mieszkańca na te niespełniające. Nie mam zdania. Ok. Tylko mieszkańcy powinni mieć możliwość zmiany auta do 30 czy 35 na niespełniające normy.

############# SCT obejmujące cały Kraków to głupota. Jeśli już musi być, niech obejmuje np Rynek Główny Obszar SCT jest zła propozycją. Chce móc dojechać wszędzie, nie tylko w kilka wybranych miejsc. Za wysokie normy Euro, powinno być Euro 0 i  tylko obszar rynku Pomysl wprowadzenia SCT powinien zostać zmieniony na taki, w którym nie wprowadzamy strefy SCT w Krakowie. Wykluczenie biednych, wjazd dla bogatych. Idiotyzm. Po zapłaceniu haraczu magicznie zmienia się 'ekologia'? Do Krakkwa powinny moc wjeżdżać mieszkańcy, byle jakim autem ale z pozytywnym PT. Powinno również wjeżdżać przyjezdni, każdym autem z 
pozytywnym PT. 

############# Uważam że strefa czystego transportu powinno znajdować się wewnątrz 1 obwodnicy - czyli  aleje, rondo mogilskie, rondo Grzegórzeckie, Dietla. Norma powinna być zgodna ze średnia wieku samochodów w Polsce - obstawiam ok 2005 roku czyli  euro 5 dla diesli. Nie powinno być to rozdzielane. Jest to złe rozwiązanie. Sugeruje że pieniądze są ważniejsze niż czystość powietrza - czyli  neguje sens istnienia strefy. Jeśli  krakowianie powinni mieć możliwość wjazdu to równie dobrze powinni to być po prostu ludzie pracujący w Krakowie.
############# SCT powinna obejmować wyłącznie sektor A1 strefy płatnego parkowania. Wyłączenie dożywotnie dla wszystkich samochodów zarejestrowanych przed ustanowieniem SCT. Źle Wystarczy ograniczyć wielkość strefy do rynku głównego, a wtedy wyjątki nie będą potrzebne.
############# Wprowadzić obszar SCT jak najszybciej, w całym mieście Krakowie. Wprowadzić jak najszybciej obszar STC  w całym Krakowie bez wyjątków miejsc . Wprowadzić jak najszybciej najwyższy standard  w całym Krakowie bez wyłączeń  dla mieszkańców. Czyste powietrze najwyższym dobrem mieszkańców 

Krakowa. 
Wprowadzić jak najszybciej STC w całym Krakowie bez żadnych  wyłączeń  dla mieszkańców. Wprowadzić jak najszybciej STC  w całym Krakowie bez żadnych wyłączeń  z opłat  !! Wprowadzić zakaz  jak najszybciej w STC na całym Krakowie bez żadnych wyłączeń  dla mieszkańców 

############# Bez strefy Bez strefy Mierzyć spaliny a nie sprawdzać euro. Bez strefy. Bezsens. Bez strefy.
############# Jedynie obszar wewnatrz tzw.pierwszej obwodnicy W Krakowie jedt obecnie zbyt malo parkingow typu P&R i  do czasu utworzenia odpowiedniej i losci, umozliwiajacej kontynuowanie poruszania sie 

sprawna komunikacja miejska pomysl nie ma sensu
Jestem przeciwko klasyfikacji  pojazdow ze wzgledu na i losc emitowanych substancji  szkodliwych w oparciu o rok produkcji  bez uwzgledniania 
pojemnisci si lnika pojazdu poniewaz pojemnisc silnika wplywa na ilosc emitowanych spalin wiec docelowo rowniez na i losc emitowanych substacji  
szkodl iwych. Silnik o duzej pojemnosci wydzielajac duza i losc spalin nawet o malym stezeniu substancji  szkodliwych sumarycznie emituje wiecej 
substancji  szkodliwych niz silnik o malej pojemnosci wydzielający spaliny o wyzszym stezeniu substancji  szkodliwych i  po nalezy uwzglednic w 
opracowywaniu wykazu pojazdów wpuszczanych do strefy.

Rozwiazanie nie jest precyzyjne, bo jak np. naliczyc oplate za wjazd samochodu niespełniającego norm, jesl i wjazd trwa np.30 minut, parkowanie na parkingu 
zakladowym 8 godzin pracy i  wyjazd ponownie 30 minut? Przejazd, w trakcie ktorego samochod emituje spaliny trwa tylko 1 godz., a pobyt w miescie 9 godzin 
ale podczas postoju samochod spalin nie emituje, wiec uczciwie bedzie obciazyc kierowce oplata za 1 godzine przejazdu.

Nalezy wprowadzic szczegolowe zapisy dotyczace np.autokarow, ktorych wiele wjezdza do miasta

############# Proponowana granica SCT obejmująca niemal całe miasto jest absurdalnie rozległa i  nieproporcjonalna do realnych potrzeb. Zamiast tak szerokiego obszaru, sugeruję skoncentrowanie SCT na ścisłym centrum Krakowa. akie podejście pozwala na realne ograniczenie emisji  w 
najbardziej newralgicznych punktach miasta, jednocześnie nie paraliżując życia mieszkańców i przedsiębiorców.

Proponowane normy Euro są zbyt restrykcyjne i  uderzają w osoby o niższych dochodach, które nie mogą sobie pozwolić na wymianę samochodu na 
nowszy model. Zamiast gwałtownej zmiany, sugeruję stopniowe zaostrzanie norm Euro w dłuższym okresie czasu, dając mieszkańcom czas na 
dostosowanie się. Należy również wziąć pod uwagę realne możliwości finansowe mieszkańców. 

Pięcioletnie wyłączenie dla mieszkańców Krakowa jest jedynie odroczeniem problemu, a nie jego rozwiązaniem. Sugeruję wprowadzenie realnych programów wsparcia dla mieszkańców w wymianie pojazdów na bardziej ekologiczne, w tym dotacje, ulgi  podatkowe i  
preferencyjne kredyty.

Wprowadzenie opłat za wjazd do SCT jest niesprawiedliwe i  dyskryminujące osoby o niższych dochodach. Zamiast tego, należy skupić się na realnych 
działaniach proekologicznych, takich jak rozbudowa infrastruktury rowerowej i  komunikacji  publicznej, a także promowanie carpoolingu.

Lista wyjątków jest niewystarczająca. Należy rozważyć dodatkowe wyłączenia dla:

Osoby dojeżdżające do pracy w Krakowie: Szczególnie te, które pracują w zawodach wymagających dojazdu samochodem, np. pracownicy służb 
medycznych, opiekuńczych czy budowlanych.

Osoby dojeżdżające do Krakowa w celach edukacyjnych: Studenci i  uczniowie dojeżdżający spoza miasta powinni mieć możliwość swobodnego dojazdu 
do szkół i  uczelni.

############# Całkowita l ikwidacja sct lub ostatecznie w ścisłym centrum -okolice Wawelu i  Kazimierz Całkowicie niesprawiedl iwa opcja. Sprawność zgodna z homologacja pojazdu powinna być jedynym kryterium -wszelkie regulacje są manipulacją ze szkodą dla mieszkańców. Stawianie regulacji w tym zakresie jest szkodliwe dla mieszkańców i w ogóle dla uzytkownikow z poza miastra Skrajnie nieuczciwe wobec obywateli. Każdy wyjątek potwncjalnie prowadzi do korupcji i  jest nieuczciwy wobec obywateli  
############# rynek aleje tylko rynek euro 3/4 dla diesli
############# Wszystkie Urzędy, place handlowe, galerie. Jezeli  juz to okres piwinien byc wydluzony także dla mieszkańców okolicznych gmin Absolutnie zadne oplaty. Podobnie jak w Paryżu powinna byc uwzgledniona grupa samochodow lpg
############# Jestem przeciw wprowadzaniu strefy Jestem za tym aby mieszkańcy Krakowa nie mieli  standardu euro ani roku produkcji Uważam że mieszkańcy Krakowa powinni mieć dożywotnie wyłączenie sct Dla ludzi z poza krakowa to dobry pomysł Każdy mieszkaniec krakowa powinien mieć prawo poruszać się autem takim jakie ma i  na jakie go stac
############# Tak, STC powinno obejmować ścisłe centrum od plant Ditlowskich pomaluje reszta poza. To zły pomysły w Krakowie mamy dużo dobrych a starych samochodów . Euro 4 w ścisłym centrum miasta Tak po 5 latach powinna być zniesiona zupełnie To dobre a pieniądze zebrane przeznaczyć za wyjazdy dzieci mieszkających w stc do luftkurortów. Wszystkie grupy społeczne mają stare auta w dobrym stanie wszyscy powinni wjeżdżać 
############# Jestem przeciwny SCT dla mieszkańców Krakowa. Poziom emisji  powinien być określany przy badaniach technicznych pojazdu. Wpisana norma Euro nie ma bezpośredniego przełożenia na emisję, a 

faktyczny stan pojazdu i  emisji  spalin tak.
Uważam, że odebranie możliwości poruszania się legalnie zakupionym pojazdem, spełniającym badania techniczne jest zamachem na prawa obywatelskie. Jeśli  zostałbym przymuszony do tego, jestem za maksymalnym wydłużeniem tego okresu. Jest to jakieś rozwiązanie. Wystarczy sobie uzmysłowić, że do miasta wjeżdżają chociażby pacjenci szpitali  i  innych placówek medycznych, gdzie chory musi 

zostać dowieziony. Takich ważnych sytuacji może być z pewnością więcej. Tak jak pisałem wyżej - jestem przeciwny eliminacji  pojazdów z przyczyn innych niż 
zły stan techniczny. 

Pytanie kto jest mieszkańcem Krakowa? Kto to będzie ustalał/weryfikował i  na jakiej podstawie?
Powtórzę - jestem przeciwnikiem SCT w podanym kształcie, narzuconym przez ideologię UE, ponieważ godzi w sprawiedliwość i  swobody obywatelskie. 
Jestem za każdym rozwiązaniem mającym rzeczywisty związek z nadmierną emisją spalin na podstawie badań technicznych, a nie na tzw. papierze. 
Obwodnice, P+R, wietrzenie miasta (ograniczenie nadmiernego zabudowywania korytarzy powietrznych miasta) - to są popierane przeze mnie kierunki 
działań.

############# Proponuję, aby granice SCT ograniczyć jedynie do ścisłego centrum miasta, podobnie jak w Warszawie czy w innych europejskich miastach, które podeszły do tego rozwiązania rozważniej i  bardziej selektywnie. Takie podejście pozwala osiągnąć cele ekologiczne, jednocześnie 
minimalizując negatywne skutki dla mieszkańców i  osób dojeżdżających spoza miasta, nie uderzając jednocześnie w swobody obywatelskie.

Podjęte działania mogą prowadzić do rozwarstwienia społecznego, promując bogatych mieszkańców i turystów, których stać na najnowsze samochody, 
jednocześnie piętnując osoby mniej zamożne, których nie stać na nowe pojazdy.

Podstawowe wymagania dotyczące roku produkcji  czy standardu emisji  Euro powinny być dostosowane do realiów polskiego rynku motoryzacyjnego. 
Zamiast sztywnych dat produkcji, warto rozważyć elastyczność w zależności od faktycznego stanu technicznego pojazdów oraz ich zdolności do 
modernizacji .

Okres pięciu lat wyłączenia spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców Krakowa uważam za niewystarczający. Proponuję rozważenie przedłużenia tego okresu do 15 lat, aby dać mieszkańcom więcej czasu na dostosowanie się do nowych wymagań bez nadmiernego 
obciążenia finansowego.

Pomysł wprowadzenia opłat za wjazd do SCT uważam za nieefektywny i  dyskryminujący. Powoduje to nierówność społeczną, ponieważ osoby o niższych 
dochodach będą miały ograniczony dostęp do strefy. Lepszym rozwiązaniem byłoby inwestowanie w rozwój infrastruktury komunikacji  publicznej oraz 
ekologiczne systemy transportu, co zniweluje potrzebę opłat.

############# Najpierw należy zapewnić odpowiednią i lość mieść postojowych oraz, zapewnić dobra dostępność komunikacji  miejskiej.
W innym wypadku nie powinno być mowy o strefie zakazu wjazdu. - najpierw miejsca parkingowe. 

Wszystkie samochody zasilane LPG i  CNG powinny być zwolnonevz zakazu wjazdu do strefy. Wszelkie nakładanie obowiązku wymiany pojazdów przez obecnych mieszkańców Krakowa powinno być poprzedzone dotacjami na zakup nowego samochodu w kwocie - połowy wartości takiego samochodu. Należy wziąć pod uwagę średnie zarobki w UE i  wyrównać poziom 
trudności w pozusksniu nowego pojazdu.
W obecnej postaci SCT to nic innego jak dodatkowy podatek, który prędzej czy później dotknie również mieszkańców. 

Uderzy to w najbiedniejszych ludzi, których nie stać na nowe auto i  dodatkowo będą musieli  płacić za swoją biedę. Gdzie mieszkańcy Krakowa będą parkować 
swoje samochody które nie spełniają norm?

############# SCT tylko Stare Miasto Kraków. Tragiczny pomysł. Co z resztą szpitali  i  placówek leczniczych i  innych p&r.
SCT tylko Stare Miasto Kraków.

Zdecydowanie za wysokie wymagania. 
SCT tylko Stare Miasto Kraków.

Mieszkańcy powinni  być wyłączeni dożywotnio. 

SCT tylko Stare Miasto Kraków 

Beznadziejny pomysł. 
SCT tylko Stare Miasto Kraków 

Pojazdy historyczne/zabytkowe oraz pojazdy mieszkańców dożywotni wjazd do SCT 
SCT tylko Stare Miasto Kraków.

############# Granice strefy powinny obejmować maksymalnie druga obwodnice pozwalając na przejazd Alejami Trzech Wieszczów oraz w okolice dworca kolejowego. Dworzec Główny. Standard roku produkcji  zupełnie nie odpowiada wielkości emisji . Jeśli  chcemy ograniczyć emisje spowodowaną ruchem pojazdów należy określić 
poziom emisji  a nie rok produkcji, obecnie produkowane są auta mające większą emisje niż te z lat 2000. SCT uderza tylko i  wyłącznie z biedniejszych/

Jeśli  mieszkaniec zakupił auto przed 2025 rokiem powinien mieć prawo go użytkować do końca jego posiadania bez l imitu czasu narzuconego ustawą.
W jaki sposób mam za 5 lat kupic obojgu rodzicom nowe auta ?! Jeżdżą nie dużo ale ich potrzebują, obydwa juz sie nie kwalifikują mimo tego że są w idealnym stanie technicznym na co wskazują także badania spalin.

Oczywistym jest że chodzi o kase nie ekologie, to standard. Można dymić ale trzeba płacić. Głosujących Państwa radnych to nie dotyczy, mają kase na nowe 
auta.

Pojazdy historyczne - 50 dni ....w jaki sposób to będzie sprawdzane, monitoring kamer na wjazdach ? Proszę spytać Londyn i le kosztuje taki system.
Ta l ista wyjątków to bzdura komplikująca ustawe. Wjazd dla mieszkańców, tranzyt obwodnicą. Jedno zdanie.

############# Strefa powinna obejmować obszary z  (mam tu na myśli okolice Stare Miasto, Kazimierz). W jaki sposób ma być to weryfikowane? Każdy kto wjedzie do miasta może poweidzieć że jedzie do szpitala. Jest to bezsens. Każda droga prowadząca do 
szpitali  powinna być wyłączona z SCT. 

Powinno być jak w propozycji  sprzed roku. Diesel 2011 albo euro 6, benzyna 2000. 5 Lat i  zakup nowego auta może dla średniej klasy to wystarczająco. Co z osobami, które pracują za najniższą krajową i  mają stare auta? Wymiana auta wiąże się również ze wzrostem OC/AC oraz elementami eksploatacyjnymi auta. Jeżeli miasto zapewni dofinansowanie na 
auta dla mieszkańców Krakowa to dla mnie ok (i  mam tu na myśli wszystkie auta, a nie tylko elektryczne). 

Dużo osób jeździ z pobliskich gmin, powiatów, a nawet województw aby pracować w Krakowie. Czy one mogą l iczyć na karnety tańsze etc? W związku z brakiem 
dojazdów prosto do pracy, opłacalność pracy z dojazdem do KRK przestaje być atrakcyjna i będzie powodowała, że osoby bedą poszukiwać pracy gdzie indziej. 
Może to spowodować spadek zainteresowań firm na rozwój i  inwestowanie w firmy w KRK ze względu na kadrę. Druga sprawa nie jest zakończona obwodnica 
Krakowa, (węzeł Mistrzejowice). Dopóki on nie zostanie zakończony i  obwodnica nie zostanie w pełni zamknięta nie powinno w obszarze Nowej Huty wejść SCT. 

Oczywiście, grupa społeczna inwalidów. Powinni być oni  priorytetem, auta oznaczone albo posiadające plakietkę inwalidów powinny być wyjątkiem. 
Dlaczego takie auta nie miałby mieć wstępu? 

############# Strefa powinna obejmować tereny zanieczyszczone, czyli  maksymalnie do II obwodnicy. Normy powietrza nie są przekroczone w całym Krakowie tylko w konkretnych miejscach i  tylko w nich SCT ma sens. Przydałoby się jeszcze żeby dojechać z s52 trasą wolbromską do Pachońskiego P+R Moim zdaniem poprzednia propozycja była bardziej zasadna. Euro 3 dla benzyny oraz Euro 5 dla diesli to wystarczające normy, nie są one aż tak 
szkodl iwe żeby pozbawiać ludzi wjazdu do SCT z tymi normami. Duże miasta takie jak Lodnyn mogą sobie pozwolić na SCT ponieważ mają rozbudowaną 
sieć metra, skoro Kraków nie ma metra to nie wyobrażam sobie jaki będzie tłok w komunikacji  miejskiej po wejściu SCT. Znaczna część pojazdów MPK 
posiada normę Euro 5 i jakoś jeżdżą.

Jeśli  jest już taki okres przejściowy to powinien on dotyczyć wszystkich a nie tylko mieszkańców ponieważ mieszkańcy to akurat mają lepiej bo mają dobrą komunikację w porównaniu do mieszkańców gmin sąsiadujących z miastem. Mieszkańcy takich gmin jak gmina Zielonki 
dojeżdżają codziennie do pracy do Krakowa, mają w porównaniu z miastem o wiele słabsza komunikację i  jest to nie sprawiedliwe. Ewentualnie okres wyłączenia powinien dotyczyć pojazdów z rejestracjami KR, KK i  KRA.

To mija się z celem i pokazuje że miastu zależy tylko i  wyłącznie na pieniądzach. Przewoźnicy prywatni (busy) 

############# Należy zl ikwidować ją. Obszar powinien być niedostępny dla urzędników miejskich, lewaków oraz zielonych popierających Strefę. Niemcy l ikwidują strefy czystego transportu. A jak chcecie na siłę strefę to niech ograniczenia dotkną urzędników miejskich. Zlikwidować Zieloną Strefę a jak chcecie na siłę - to ograniczenia tylko dla urzędników, od reszty wara! To ma obowiązywać urzędników miejskich, zielonych i  lewaków. Urzędnicy mają płacić 200% niż zieloni i  lewacy. Każdy mieszkaniec Krakowa zostaje zwolniony z tych bzdurnych ograniczeń. urzędnicy przestrzegają tych ograniczeń bo to oni  wymyślil i  i  niech 
doświadczą na sobie!

############# Nie zgadzam się na  Strefy Czystego Transportu w Krakowie. Nie zgadzam się na  Strefy Czystego Transportu w Krakowie. Nie zgadzam się na  Strefy Czystego Transportu w Krakowie. Nie zgadzam się na  Strefy Czystego Transportu w Krakowie. Nie zgadzam się na  Strefy Czystego Transportu w Krakowie. Nie zgadzam się na  Strefy Czystego Transportu w Krakowie.
############# Was po***ało z tą strefa ? Tak nowa huta powinna być osobnym miastem i mieć na was wy***ane ! Mam euro 3 i trzymam go na żółte blachy i  taki c**** nie sprzedam będę jeździł bo robię od 3 do 5 tysięcy rocznie jeżdżąc na wakacje zazwyczaj. C****a wam w ***e C****we macie pomysły ***ać was urzędnicy.
############# Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu 
############# Proponuję tylko ścisle centrum Ok Myślę że norma spalin w dislu 5 będzie ok rok 2012 min. - Opłata roczna i  wiele niższa dla mieszkańców 
############# Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu 
############# Uważam, że Strefa Czystego Transportu powinna obejmować tylko centrum miasta, a nie tak duży obszar. Mam starszy samochód, który jest dostosowany do mojej niepełnosprawności, i  nie stać mnie na wymianę na nowy. To jedyny sposób, żebym mógł się poruszać, bo 

komunikacja miejska nie dojeżdża do mojego domu, a korzystanie z niej jest dla mnie bardzo trudne. Jeśli  strefa zostanie wprowadzona w takim kształcie, to zostanę odcięty od możliwości normalnego życia – nie będę mógł dotrzeć do lekarza, na rehabi litację czy na zakupy.
Te przepisy dotyczące emisji  i  roczników aut są za ostre i  nie biorą pod uwagę ludzi takich jak ja. Mój samochód jest starszy, ale przystosowany do mojej 
niepełnosprawności, i  nie mogę go po prostu wymienić na nowszy. Takie auta są bardzo drogie, a ja żyję skromnie i nie mam na to pieniędzy. Przez te 
regulacje zostanę zmuszony do korzystania z taksówek, co jest zupełnie nieopłacalne. To odbierze mi niezależność i  sprawi, że będę zależny od innych.

Pięć lat to za krótko, żeby osoby w mojej sytuacji  mogły dostosować się do takich wymagań. Nie mam szans na uzbieranie pieniędzy na nowy samochód, nawet w tak długim czasie. Opłaty za wjazd są dla mnie niedopuszczalne. To rozwiązanie, które uderzy w najbiedniejszych i  takich jak ja, którzy nie mają wyjścia i  muszą korzystać ze 
starszych samochodów. Bogaci sobie zapłacą i  będą jeździć, a my będziemy musieli zostawić auta i  zostać w domu. Taka segregacja jest niesprawiedliwa.

Powinno być więcej wyjątków dla wszystkich obywateli

############# Strefa co najwyżej powinna obejmować I obwodnicę i  tam rzetelnie kontrolować uprawnionych do wjazdu Tak, wszelkiego rodzaju szpitale, osrodki spoleczne, jednostki urzędów, z których mogą korzystać mieszkancy nie powinny byc objete SCT biorąc pod uwagę średni wiek pojazdu w Polsce, zarobki uważam że te wymagania są dość uciązliwe nawet na początek ponieważ dotyczą sporej l iczby 
osob.

Tak, mieszkancy* (*placacy podatki tu w Krakowie) Krakowa w ogole nie powinni byc objeci SCT. To jest zaprzeczenie SCT - skoro strefa ma pomoc w ograniczaniu zanieczyszczeń i  ma eliminować auta które nie są eko, rozumiem że nagle poprzez wpłacenie 
odpowiedniej kwoty auto przestanie truć powietrze? W SCT w ogole nie powinno byc wyjątków, które zapłacą odpowiednią kwotę. Jest to tworzenie wykluczenia 
ze społeczeństwa osób, które zarabiają mniej. 

Propozycja wykluczania pojazdów ma wady i  zalety, ponieważ skupiajac sie na głównym aspekcie - poprawa zanieczyszczen -  to nie powinno sie 
wykluczac zadnych pojazdów. Z drugiej strony jesli  juz bedzie SCT to nie wyobrazam sobie ze np. taxi, ambulanse mogłby być wykluczone bo nie spełniają 
norm. 

############# Strefa powinna obejmować maksymalnie III obwodnicę miasta. Przede wszystkim powinno dać się dojechać do utworzonych za ogromne pieniądze parkingów Park & Ride. Jak wyżej, wszystkie parkingi Park & Ride. Wykluczenie ich jest ograniczeniem dostępu do miasta w którym znajdują się Dobra Narodowe, które 
utrzymywane są z pieniędzy wszystkich podatników.

Dla si lników o zapłonie samoczynnym powinno to być dla spełniających normę Euro 5, natomiast te z zapłonem iskrowym spełniające normę Euro 3. W 
dużych Europejskich miastach odchodzi się od takich stref, a nawet te obowiązujące wymagają norm Euro 4 i  Euro 1 odpowiednio dla si lników o 
zapłonie samoczynnym oraz z zapłonem iskrowym. Co więcej, samochody wyposażone w instalacje LPG są z tego wyłączone. Ograniczeniem w Krakowie 
mają być też objęte pojazdy zabytkowe, które reprezentują historię motoryzacji .

To rozwiązanie dobitnie pokazuje, że nie ekologia jest celem a jedynie środkiem do pieniędzy.

############# Strefa powinna obejmować ścisłe centrum. Obejmować normy euro 5 dla diesla i  euro 4 dla benzyny do 2030r. To zła propozycja. Zbyt mało takich miejsc jest wyszczególnionych Do 2030r euro 5 dla diesla i  euro 4 dla benzyny i  lpg. Następnie od 2031 euro 6 dla diesla i  euro 5 dla benzyny i lpg Nieuczciwe wobec ludzi z powiatu krakowskiego dojeżdżających samochodami do pracy Oceniam jako próba wyłudzenia pieniędzy od obywateli w imię pozornej ekologii  Nie uważam aby mieszkańcy miasta powinni mieć jakie kolwiek większe przywileje.
############# Strefa Czystego Transportu powinna obejmować wyłącznie dzielnice przyległe do Starego Miasta lub być ustanowiona z wyłączeniem dzielnic ościennych - tak, aby istniały alternatywne możliwości przemieszczania się poza ściśle wytyczonymi korytarzami, które mogą 

generować korki i  tym samym działać wprost przeciwnie do założeń SCT.
W całości powinny zostać wyłączone dzielnice ościenne, co pozwoliłoby na przemieszczanie w obrębie miasta na zasadzie użytkowania pierścienia 
zewnętrznego. Gwarantowałoby to dostęp do tras wylotowych.

Powinny zostać uhonorowane wcześniejsze założenia. Dla samochodów benzynowych norma Euro 3 lub rok 2000. W przypadku samochodów 
napędzanych olejem napędowym - norma Euro 5 lub 2010 rok. SCT powinna jednak być wzorowana na strefie ustanowionej w Berlinie: Euro 2 dla 
samochodów benzynowych oraz Euro 4 dla diesli .

Mieszkańcy Krakowa powinni zostać wyłączeni  bezterminowo ze spełniania wymogów SCT. Pojazdy posiadające ciągłość rejestracji  przed wprowadzeniem strefy powinny mieć możliwość bezterminowego wjazdu, zgodnie z zasadą prawo nie działa wstecz. Może to prowadzić do pogorszenia dostępności do usług a tym samym zmniejszenie konkurencji , co będzie miało negatywny wpływ na wolny rynek. Tym samym 
mieszkańcy miasta będą narażeni na wyższe koszty różnych usług, produktów itd., a także wydłużenie czasu oczekiwania na różnorodne realizacje.

Wyłączone powinny zostać pojazdy należące do mieszkańców Krakowa, które będą miały ciągłość rejestracji  sprzed wprowadzenia SCT, zgodnie z zasadą 
prawo nie działa wstecz. Należy również rozważyć wyłączenie z obowiązywania SCT pojazdów historycznych i  zabytkowych, które stanowią część 
dziedzictwa historycznego oraz co najważniejsze powodują dużo radości i  budzą powszechne zainteresowanie, a nie ograniczyć możliwość ich wjazdu do 
50 dni w roku.

############# Jestem przeciwny wprowadzaniu strefy czystego transportu w Krakowie pod każdym kątem - nie wpłynie to w żaden sposób na poprawę powietrza i spowoduje wzrost kosztów życia które i  tak są już wysokie.
Jak ktoś nie zmieni samochodu na odpowiedni z inną, nowszą normą emisji spalin bo go nie stać na nowy samochód ale zapłaci karę co miesiąc to wtedy jego samochód "zacznie" spełniać kryteria emisyjności tak?

Jestem za rozwiązaniami typu Park and Ride by zmniejszyć natłok samochodów w mieście. Założenia standardu emisji  spalin, a SCT są oderwane od rzeczywistości.
Przykładowo: mając samochód o nie dużej masie, nie dużym silniku ale np normie emisji  spalin euro 5 (toyota yaris) po pewnym czasie nie będzie można 
nim się poruszać po mieście, ale mając nowy samochód klasy SUV, którego masa przekracza 2 tony, a którego maksymalna ładowność jest bliska 3 ton 
to takim samochodem będzie można się swobodnie przemieszczać, przecież to kuriozum i hipokryzja. Czy tzw ekologia jest tylko dla miej zamożnych ? 

Nie dla SCT w Krakowie pod jakąkolwiek formą. Nie dla SCT w Krakowie pod jakąkolwiek formą. Nie dla SCT w Krakowie pod jakąkolwiek formą. 

############# Nie dla sct Stop dzieleniu społeczeństwa na biednych i  bogatych Czym się różni mieszkaniec od przyjezdnego? Kolejne dzielenie Czyli  po opłaceniu samochód już je szkodzi? To nic innego jak skok na kasę Każdy obywatel ma być równy wobec prawa od tego niema wyjątków 
############# żadna strefa nie jest potrzebna, należy ją zmodyfikować wyłącznie do obrębu budynku magistratu j.w. żadna strefa nie jest potrzebna i  miasto będzie żyło TYLKO wtedy kiedy będą do niego przyjechać LUDZIE, uważam że strefa nie powinna być wprowadzona to pokazuje jakie są FAKTYCZNE cele wprowadzenia tej strefy - chodzi Wam o pieniądze za wjazd a nie o żadną ekologię czy też zdrowie mieszkańców jak napisałem powyżej - Wam chodzi o żerowaniu na kierowcach a nie na żadnym zdrowiu, ekologi czy jakimkolwiek dobru innego człowieka - l iczy się 

dla Was wyłącznie KASA
############# BRAK STREFY. Jeżeli zostanie wprowadzona to powinna ograniczać wjazd pojazdów w zależności od pojemności si lnika a nie norm EURO. Wprowadzenie ograniczeń dla starszych pojazdów uderza w najbiedniejszych, natomiast wprowadzenie ograniczeń w zależności od 

pojemności spowoduje to, że w strefach będą jeździć mniejsze samochody, które mniej palą i  zajmują mniej miejsca parkingowego.
Ten obszar nie jest dobrą propozycją ponieważ jest nie wystarczająca komunikacja podmiejska. Nie standard emisji  powinien być brany pod uwagę a pojemność silnika. Branie pod uwagę standardu emisji  uderzy w najbiedniejszych, których nie stać 

na nowsze samochody, natomiast luksusowe nowe samochody samochody z dużymi si lnikami palącymi 2 lub 3 razy więcej niż te starsze małe nadal 
będą miały możliwość wjeżdżania w strefy ścisłe.

Ten projekt wciąż uderza w najbiedniejszych, zamiast zacząć od luksusowych samochodów z si lnikami o dużych pojemnościach, palących 15-20l/100km i 
zajmujących mnóstwo miejsca na parkingach.

Ludzie pracujący w Krakowie, mieszkający w miejscowościach z których transport komunikacją podmiejską jest tragiczny.

############# jeśli  wprowadzane są ograniczenia przez normę, powinna byc stosowana aktualna -  EURO 7 dla każdej kategori si lników. powinna być możliwość 
dopuszczania samochodówo niezależnie od ich wieku jeśli  w wyniku testu na stacji  diagnostycznej spełniają przyjęte normy. Stacje powinny 
wprowadzać takie dane do systemu elektronicznego.

5 lat to okres dla niektórych za krótki na wymianę samochodu. 10 lat lepsze. typowy ekologiczny haracz. pojazdy służące administracji  publicznej, służbom miejskim, zdrowia lub NGO nie powinny być wyłączone z zakazu wjazdu. W szczególności pojazdy 
państwowe powinny dawać przykład i  byc zgodne z normami.  Za utrzymywanie pojazdu niespelniajacego norm powinno sie placić.

############# zapoznałem się, nie należy jej modyfikować. zaproponowane wymagania są dobre. dobra decyzja. nie powinny zostać wpuszczane, bez wyjątka- żaden samochód nie spełniający norm nie powinien znaleźć się w strefie. zgadzam się z zaproponowanymi warunkami.
############# Strefa powinna znajdować się tylko w ścisłym centrum Krakowa jak wymaga tego prawo. Powinna się ograniczać do wnętrza Plant krakowskich. To nie jest dobra propozycja. Żadne getto nie jest dobre i stygmatyzuje biedniejszych Ludzi. Jak napisałem powyżej - ograniczyć strefę do niezbędnego minimum! to kolejna fikcja. jakie 5 lat? a jeśl i  kogoś nie stać na nowsze auto to co ma zrobić za 5 lat ? dość gentryfikacji  i  stygmatyzacji Kolejne grabienie biednych ludzi. W ramach getta chcecie zrobić wyjątki "dla wybranych". byli już tacy fachowcy w historii  Polski
############# Tak zapoznałem się. Uważam Ze SCT nie powinna być wprowadzana wcale, a przynajmniej SCT nie powinna być wprowadzana w na obszar całego Krakowa i  tak restrykcyjna!! SCT nie powinna ograniczać wolności żadnej osoby. To że ktoś z różnych względów ma starszy samochód, z różnych wglądów, nie może zostać pozbawiony 

poruszania się po mieście własnym samochodem
Progi emisyjne są za wysokie! Średni wiek samochodu w Polsce to 16 lat!! a wiele starszych aut o które właściciel dba, nie dymią jak nowsze samochody 
ale uszkodzone, Powinno się wyłapywać samochody które są uszkodzone i  dymią, policja powinna kontrolować jakość spalin

Mieszkańcy powinni  zostać wyłączeni  całkowicie Nie powinny być SCT! samochody uszkodzone powinny być usuwane z ruchu. Zwolnieni z SCT nie powinni być pojazdy 
-kościelnych osób prawnych, 
-będące własnością sądów i prokuratur wszystkich szczebli,
-pojazdy będące własnością ministerstw, urzędu wojewódzkiego i  organów administracji
zespolonej,
- pojazdy organizacji  pozarządowych z siedzibą na terenie Krakowa,
Bo to kauteryzowanie Polaków 



############# Uważam  ze propozycje zaproponowane są optymalne, dodałbym jeszcze dojazd mieszkańcom powiatu krakowskiego dojazd do przechodni 
specjalistycznych 

############# Obszar Strefy Czystego Transportu jest zdecydowanie za duży. Powinien obejmować tylko ścisłe centrum miasta, bo właśnie tam jest największy ruch i  problem z zanieczyszczeniami. Wprowadzenie tak szerokiej strefy to wielki  problem dla takich ludzi jak ja. Mieszkam w 
Krakowie, mam małe dziecko, które jest chore i  wymaga stałej opieki medycznej. Często muszę dojeżdżać z nim do lekarza, a mój samochód, choć starszy, jest jedyną opcją, żeby to zrobić. Nie stać mnie na nowszy samochód, a korzystanie z komunikacji miejskiej z dzieckiem w 
takim stanie jest po prostu niemożliwe. Taka strefa sprawia, że nie wiem, jak dam sobie radę.

To dobrze, że w propozycji  są miejsca, do których można dojechać każdym autem, jak szpitale w Prokocimiu, ale to za mało. Powinno być więcej takich 
wyjątków. Co z przychodniami, innymi szpitalami, szkołami, przedszkolami? Co z miejscami pracy? Ludzie muszą tam jakoś dojechać. Nie każdego stać na 
nowy samochód albo na to, żeby przeprowadzić się bliżej centrum.

Te wymagania dotyczące emisji  i  rocznika aut są kompletnie oderwane od rzeczywistości. Mój samochód nie spełnia tych norm, ale jest sprawny i  to 
wszystko, na co mnie stać. Każdą złotówkę wydaję na leczenie dziecka, rachunki i  jedzenie. Nie mam szans, żeby kupić nowszy samochód nawet w ciągu 
pięciu lat. Te przepisy sprawią, że nie będę mógł swobodnie poruszać się po mieście, w którym żyję i  pracuję. To niesprawiedliwe.

Pięć lat to zdecydowanie za mało. Żeby odłożyć na nowy samochód, musiałbym mieć znacznie więcej czasu i  jakąś realną pomoc, której teraz brakuje. Takie ograniczenia uderzają przede wszystkim w ludzi takich jak ja – żyjących z miesiąca na miesiąc, którzy nie mają możliwości 
odkładania pieniędzy. A co potem? Znowu będziemy mieli pod górkę, podczas gdy bogatszych te przepisy nie dotkną, bo dla nich to tylko kwestia pieniędzy.

Te opłaty są kolejnym problemem. Kogo one dotkną? Takich ludzi jak ja, którzy już teraz ledwo wiążą koniec z końcem. To nie jest żadne rozwiązanie – bogaci 
będą płacić i  jeździć, a reszta zostanie zepchnięta na margines. Nie stać mnie na płacenie dodatkowych opłat za to, żeby pojechać do pracy, do lekarza czy na 
zakupy. To kolejny sposób, żeby dzielić ludzi na lepszych i  gorszych.

Lista wyjątków powinna być większa. Powinny się na niej znaleźć osoby w trudnej sytuacji  życiowej, takiej jak moja. Mam chore dziecko, którego leczenie 
pochłania wszystkie moje oszczędności, i  po prostu nie stać mnie na spełnianie tych wymagań. Powinny być też wyjątki dla ludzi, którzy używają 
samochodu do pracy, bo takie przepisy utrudnią nam zarabianie na życie. To rozwiązanie nie rozwiązuje problemów, tylko je pogłębia, dzieląc ludzi na 
tych, których stać na nowe auta, i  tych, którzy będą musieli  zrezygnować z normalnego życia w mieście.

############# Ścisłe centrum to jest płyta Rynku i  nic więcej! Wszystkie miejsca pracy tj biurowce, szkoły etc etc, co to Kraków to ma być luksusowe getto dla bogaczy?! Niemcy dalej kultywują Hitlera i  narzucaja 
budowe gett?

Jeśli  samochód legalnie został zarejstrowany przed wprowadzeniem SCT i  przechodzi przeglądy to prawo nie może działać wstecz. Jak kupiłem legalne 
auto nie można zabronić i  go użytkować. Jak kupuię po wprowadzeniu SCT to wtedy już musze kupić auto spełniające wymogi, ale jeśl i  przechodzę 
przeglądy starym samochodem to dowodzenia , auto legalne, precz od mojego legalnego samochodu. 

Prawo ma być równe dla WSZYSTKICH, osoby spoza miasta sa niby gorsi?! A Politycy, służby miasta księza i  Ukraincy,Białorusini , Żydzi i  cała resza spoza UE  to święte krowy że maja tyle przywilejów?! Nawet Kamazem moga jeździć a reszta obywateli która ich utrzymuje to na 
piechotę i  dalej na nich robic?!

Skok na kasę, dojenie z obywatela i  pazerność w żywe oczy. Wybudujcie tor który obiecaliście obywatelom w prawomocnym referendum juz 10 lat temu, a nie 
strefy wprowadzać. 

W pkt 4 już wyraziłem swoją opinię, Ukrainiec i  Ksiądz może jeździć czym chce, a ja płacący podadtki i  prowaddzący firmę, utrzymujący cały ten bajzel 
mam zasuwać na piechotę. Jaja sobie robicie!

############# Ograniczenie do granic Plant. To nie jest dobra propozycją. Wprowadzanie wyłączeń na pojedyncze ulice wprowadzi chaos. W obliczu oszustw producentów związanych z normami spalania jak również szerokiej skali  usuwania fi ltrów dpf czy katalizatorów oparcie ograniczeń 
na roku produkcji  czy normie EURO jest nieskuteczne i  niesprawiedliwe. Ponadto nie przewidziano możliwości montażu dodatkowych fi ltrów w 
pojazdach starszych.

Zaproponowany rozwiązanie SCT jest z gruntu błędne. Taka opłata w minimalnym stopniu ratuje taka koncepcję.

############# Żadnej strefy. To jest dyskryminacja osób których nie stać na zakup nowego samochodu. Żadnej strefy. To jest dyskryminacja osób których nie stać na zakup nowego samochodu. Żadnej strefy. To jest dyskryminacja osób których nie stać na zakup nowego samochodu. Żadnej strefy. To jest dyskryminacja osób których nie stać na zakup nowego samochodu. Oceniam to jako kolejny rabunek pieniędzy od ludzi uboższych. Żadnej strefy. To jest dyskryminacja osób których nie stać na zakup nowego samochodu.
############# Strefa jest za duża. Ograniczenia zbyt restrykcyjne. Samochód z si lnikiem diesla spełniający normę euro 5 nie emituje dużo więcej zanieczyszczeń niż ten spełniający normę euro 6. W przypadku przedsiębiorców posiadających samochód z si lnikiem diesla mających zamiar wozić towar/materiały/sprzęt, taki wjazd nic im nie daje. Nie rozumiem całkowitego wykluczenia nie takich starych samochodów z diesel'em. Nie jest to sprawiedliwe, wiele osób spoza Krakowa wykonuje tu pracę. Samochód po wpłaceniu łapowki nie jest już szkodliwy? Jest to najzwyczajniej w świecie niesprawiedliwe społecznie.
############# Granice SCT powinny obejmować jedynie ścisłe centrum miasta, gdzie ruch samochodowy jest największym problemem, a dostęp do transportu publicznego jest najlepszy. Obecna propozycja zdaje się być zbyt szeroka, co może utrudniać życie mieszkańcom i przedsiębiorcom w 

granicach strefy.
Oto moje propozycje dodatkowych miejsc:

Szpitale i  ośrodki medyczne w całym Krakowie:

Szpital im. Jana Pawła II.
Szpital Uniwersytecki w centrum miasta.
Placówki opieki medycznej w Nowej Hucie.
Dostęp do tych miejsc jest kluczowy, szczególnie dla osób w nagłych przypadkach i  tych, którzy nie mają dostępu do ekologicznych pojazdów.
Dworce i  terminale komunikacyjne:

Dworzec Główny i  MDA (dla lepszego dostępu do transportu publicznego).
Terminal lotniczy na Balicach (położony poza SCT, ale z odpowiednim połączeniem drogowym).
Placówki edukacyjne:

Ważniejsze szkoły i  uniwersytety, szczególnie te obsługujące dużą l iczbę studentów spoza miasta, np. AGH, UJ czy Uniwersytet Ekonomiczny.
Ośrodki kultury i  sportu:

Tauron Arena Kraków – jako miejsce organizacji  dużych wydarzeń, które przyciągają mieszkańców regionu.
Ośrodki rekreacyjne w Nowej Hucie i  Błonia Krakowskie.
Dodatkowe parkingi typu Park and Ride:

Wprowadzenie ich na innych obrzeżach miasta, np. w rejonie Nowej Huty czy Skawiny, aby równomiernie rozłożyć ruch.
Rozszerzenie takich punktów pozwoli  lepiej zbalansować potrzeby mieszkańców i osób spoza Krakowa, jednocześnie utrzymując główny cel SCT. 

Nowa wersja Strefy Czystego Transportu (SCT) w Krakowie, opierająca się na podstawowych wymaganiach dotyczących roku produkcji  pojazdów lub 
standardu emisji  Euro, budzi kilka istotnych kwestii, które należy rozważyć:

1. Ustalenie minimalnych wymagań emisji  (Euro):
Jeśli  wymagania dotyczące standardu emisji  (np. Euro 4 dla benzyny i Euro 6 dla diesla) są zbyt rygorystyczne, wiele starszych pojazdów zostanie 
wykluczonych z poruszania się po SCT. Warto uwzględnić:

Dłuższy okres przejściowy: Mieszkańcy powinni mieć więcej czasu na dostosowanie się do wymogów poprzez wymianę pojazdów.
Wsparcie finansowe: Wprowadzenie programów dotacji na zakup pojazdów spełniających wyższe standardy emisji  lub alternatywne środki transportu, 
jak rowery czy skutery elektryczne.
2. Rok produkcji  a rzeczywisty stan techniczny pojazdu:
Rok produkcji  pojazdu nie zawsze odzwierciedla jego rzeczywisty wpływ na środowisko. Regularne przeglądy techniczne i  testy emisji  spalin mogą być 
bardziej precyzyjnym kryterium.
Pojazdy dobrze utrzymane mogą spełniać standardy emisji  mimo starszego rocznika, co warto uwzględnić przy ustalaniu zasad SCT.
3. Potencjalne wykluczenie dużej grupy mieszkańców:
Wymagania oparte na wysokich standardach Euro mogą dotknąć szczególnie osoby o niższych dochodach, które korzystają ze starszych, ale nadal 
sprawnych pojazdów.
Ważne jest, aby SCT nie prowadziła do wykluczenia społecznego tych grup mieszkańców.
4. Alternatywne środki transportu:
Aby wprowadzenie SCT było skuteczne i  sprawiedl iwe, konieczne jest rozwinięcie alternatyw, takich jak:
Lepsza dostępność transportu publicznego (częstsze kursy, niższe ceny).
Rozbudowa infrastruktury rowerowej i  pieszej.
Dodatkowe parkingi typu "Park and Ride" na obrzeżach strefy.
5. Elastyczność zasad dla kluczowych pojazdów:
Warto rozważyć wyjątki dla pojazdów kluczowych dla funkcjonowania miasta, takich jak pojazdy ratunkowe, dostawcze dla lokalnych przedsiębiorców 
czy transport osób niepełnosprawnych.
Podsumowując, proponowane wymagania dotyczące roku produkcji  i  standardów Euro w SCT są krokiem w kierunku poprawy jakości powietrza, jednak 
ich skuteczność zależy od wdrożenia rozwiązań łagodzących skutki społeczne i  ekonomiczne. Zachowanie równowagi pomiędzy ochroną środowiska a 

1. Wysokie koszty wymiany pojazdów:
Dla wielu mieszkańców Krakowa wymiana samochodu na nowszy model, który spełnia standard Euro 6, może wiązać się z dużym wydatkiem, szczególnie w przypadku osób o niższych dochodach, dla których koszt zakupu nowego pojazdu może być znaczący. Nawet z dotacjami 
rządowymi lub miejskimi, koszt wciąż może być nieosiągalny.
Propozycja: Wydłużenie okresu przejściowego o dodatkowe 3–5 lat pozwoliłoby mieszkańcom na rozłożenie kosztów związanych z wymianą pojazdów lub dostosowaniem ich do wymagań SCT. Dodatkowo, mogłoby to dać czas na dalszy rozwój rynku samochodów elektrycznych i  
hybrydowych, a także zwiększenie dostępności takich pojazdów w przystępnych cenach.
2. Problem z dostępnością alternatywnych środków transportu:
Mimo że władze Krakowa prowadzą działania w kierunku rozwoju transportu publicznego i  infrastruktury rowerowej, w wielu częściach miasta dostęp do tych usług jest nadal ograniczony. W szczególności w rejonach peryferyjnych oraz w miejscach o mniejszej gęstości 
zaludnienia transport publiczny nie zawsze stanowi alternatywę dla posiadania prywatnego pojazdu.
Propozycja: Wydłużenie okresu przejściowego może dać czas na dalszą rozbudowę infrastruktury transportu publicznego, szczególnie na obrzeżach miasta. W międzyczasie, mieszkańcy będą mogli  korzystać z prywatnych pojazdów, co zmniejszy ryzyko wykluczenia 
transportowego.
3. Różnice w stanie technicznym pojazdów:
Wszystkie pojazdy nie spełniające wymogów SCT mogą być traktowane jednakowo, mimo że niektóre z nich mogą być dobrze utrzymane i  spełniać inne normy emisji  spalin. Zamiast traktować je jednorodnie, warto wprowadzić możliwość indywidualnej weryfikacji  stanu 
technicznego.
Propozycja: Zamiast sztywnego terminu 5 lat, warto rozważyć system, w którym pojazdy, które regularnie przechodzą pozytywne testy emisji  spalin, mogłyby zostać dopuszczone do użytkowania w SCT na dłuższy czas, zwłaszcza w przypadku pojazdów, które są w dobrym stanie 
technicznym.
4. Potencjalne trudności z implementacją polityki:
Nowe przepisy mogą spotkać się z oporem ze strony części mieszkańców, zwłaszcza tych, którzy nie mają możliwości szybkiej wymiany pojazdów na te spełniające nowe standardy. Zbyt krótki okres przejściowy może prowadzić do frustracji  oraz zwiększonego ryzyka naruszeń 
przepisów.
Propozycja: Wydłużenie okresu przejściowego pozwoli  na płynniejsze wdrożenie SCT, co pomoże w zminimalizowaniu społecznych i  ekonomicznych negatywnych skutków tej reformy. Można również wprowadzić większe wsparcie dla mieszkańców, np. dopłaty do wymiany 
starych pojazdów na te spełniające normy Euro 6 lub na pojazdy elektryczne.
5. Monitorowanie efektów wprowadzonych zmian:
Wydłużenie okresu przejściowego pozwoli  na lepsze monitorowanie wpływu SCT na jakość powietrza oraz zachowanie mieszkańców. Będzie to czas na ocenę skutków, dostosowanie polityk miejskich i  modyfikację zasad w razie potrzeby.
Propozycja: Po 5 latach należy przeprowadzić szczegółową analizę wpływu SCT na jakość powietrza i  na adaptację mieszkańców do nowych przepisów. Na podstawie tych wyników można rozważyć dalsze zmiany w okresach przejściowych lub w zasadach wprowadzania nowych 
norm emisji .
6. Propozycja wydłużenia okresu przejściowego o 7–10 lat:
Biorąc pod uwagę wszystkie powyższe czynniki, propozycja wydłużenia okresu przejściowego dla mieszkańców Krakowa, którzy posiadają pojazdy nie spełniające wymogów SCT, o kolejne 3–5 lat (czyli  do 7–10 lat od wprowadzenia przepisów) wydaje się bardziej realistyczna i  
sprawiedliwa.
Korzyści z dłuższego okresu przejściowego:

Wprowadzenie opłat za wjazd do Strefy Czystego Transportu dla pojazdów niespełniających norm emisji  budzi poważne wątpliwości co do skuteczności tego 
rozwiązania w kontekście ochrony środowiska. Tego typu podejście może sugerować, że celem projektu jest bardziej generowanie dochodów, niż realna walka 
ze smogiem i poprawa jakości powietrza w miastach. Zamiast zniechęcać do używania samochodów o wysokiej emisji , pozwalamy im wjeżdżać do strefy za 
opłatą, co osłabia działanie SCT jako narzędzia ochrony środowiska.
Ponadto, opłaty za wjazd nie motywują do wymiany starych, nieekologicznych pojazdów na nowoczesne, spełniające normy emisji. Zamiast inwestować w 
bardziej ekologiczne rozwiązania, niektórzy właściciele starszych samochodów będą preferować prostsze rozwiązanie — po prostu zapłacą za możliwość 
wjazdu. W ten sposób SCT nie pełni rol i zachęty do zmiany nawyków transportowych, a raczej umożliwia dalsze użytkowanie pojazdów, które negatywnie 
wpływają na jakość powietrza.
Dodatkowo, wprowadzenie takich opłat może prowadzić do powstawania nierówności społecznych. Osoby z wyższymi dochodami będą mogły sobie pozwolić 
na częste opłacanie wjazdu, podczas gdy osoby z niższymi dochodami, które nie będą w stanie pokryć tych kosztów, będą zmuszone do korzystania z transportu 
publicznego. Może to skutkować tym, że osoby mniej zamożne zostaną wykluczone z dostępu do przestrzeni  miejskiej, co pogłębi nierówności społeczne.
Podsumowując, wprowadzenie opłat za wjazd do SCT może sprawić, że projekt nie osiągnie swoich celów ekologicznych. Zamiast tego warto skupić się na 
tworzeniu si lnych bodźców do wymiany starszych pojazdów na ekologiczne, a także na rozwoju transportu publicznego i  infrastruktury, by realnie poprawić 
jakość powietrza i  zmniejszyć emisję spalin w miastach.

Propozycja wprowadzenia Strefy Czystego Transportu w Krakowie jest, moim zdaniem, kompletnie nietrafiona i  pokazuje, że priorytetem nie jest tak 
naprawdę poprawa jakości powietrza, ale raczej chęć zysków. Mimo że pomysł brzmi dobrze na papierze, w rzeczywistości SCT jest bardziej o kasie niż o 
ekologii. Wprowadzenie szeregu wyjątków, takich jak zwolnienia dla mieszkańców czy pojazdów zabytkowych, podważa skuteczność tej inicjatywy. Daje 
to wrażenie, że władze miasta nie do końca wierzą w swoją własną koncepcję, skoro pozwalają na takie wyjątki.

Oczywiście, niektóre grupy powinny mieć wyjątki, ale te rozwiązania wcale nie przyczyniają się do rzeczywistej poprawy jakości powietrza. Zamiast 
skutecznie ograniczyć emisję spalin, projekt SCT tylko formalnie układa zasady, które w praktyce niewiele zmieniają. Wprowadzenie opłat za wjazd do 
strefy dla pojazdów niespełniających norm emisji  to po prostu sposób na zarabianie, a nie na poprawę ekologii . Co więcej, zróżnicowanie w zakresie 
pojazdów "specjalnych" czy historycznych nie tylko komplikuje całą sprawę, ale pokazuje, że w rzeczywistości chodzi o coś zupełnie innego niż walka o 
czyste powietrze.

Zamiast wprowadzać takie sztuczne ograniczenia i  wyjątki, miasto powinno skupić się na rzeczywistych rozwiązaniach, które zmniejszą emisję spalin, jak 
rozwój transportu publicznego, infrastruktury rowerowej czy zachęty do zakupu elektrycznych pojazdów. SCT w obecnej formie to po prostu kolejny 
sposób na „rozwiązywanie” problemów, który niczego w gruncie rzeczy nie zmienia.

############# Skoro mam zrezygnować z samochodu to powinna zostać wprowadzona darmowa komunikacja miejska dla osób posiadających prawo jazdy, w przeciwnym razie jest to niezgodne i  nieprawne względem innych miast Albo strefa wprowadzana jest bez wyjątków albo projekt idzie do śmietnika.  Nie wyrażam zgody na podział na lepszych i  gorszych, bo to tylko pogłębia 
moje zdanie o bezprawiu w tym mieście 

Skoro państwo dofinansowuje zakup auta elektrycznego niech miasto Kraków dofinansowuje wymianę auta na "lepsze" dla przedsiębiorstw Każdy sąd unieważni wyrok dopóki nie zostanie przeprowadzone referendum w sprawie sct, żyjemy w wolnym kraju i  nikt nie zmusi mnie do wymiany samochodu, a wiadomo że przy referendum sct zostanie zlikwidowana Określe to jednym słowem. Złodziejstwo 

############# Granice Strefy Czystego Transportu (SCT) w Krakowie powinny być znacznie zawężone i  obejmować wyłącznie ścisłe centrum miasta. Rozszerzenie strefy na tak rozległy obszar, jak to obecnie proponowano, prowadzi do poważnego naruszenia fundamentalnych praw 
obywatelskich, w szczególności swobody przemieszczania się. Rozwiązanie to ma charakter ekskluzywny i  faworyzuje osoby zamożniejsze, które są w stanie dostosować się do restrykcji, dyskryminując jednocześnie mieszkańców o niższych dochodach. Przykłady 
międzynarodowe, takie jak Berlin, Praga czy Warszawa, dowodzą, że skuteczne wprowadzanie takich stref jest możliwe, gdy ograniczają się one do najbardziej obciążonych emisjami obszarów centralnych. W przypadku Krakowa obecna propozycja jest nieproporcjonalna i  
przyczynia się do powstawania nierówności społecznych.

Włączenie do strefy miejsc, które pozostają dostępne dla wszystkich pojazdów, niezależnie od ich poziomu emisji , jest niewystarczające i  wymaga 
rozszerzenia. Dostępność takich obiektów jak wszystkie placówki medyczne, szkoły, przedszkola, instytucje kultu religijnego czy kluczowe węzły 
komunikacyjne (np. dworce kolejowe i  autobusowe) powinna być zagwarantowana. Brak takich gwarancji prowadzi do wykluczenia komunikacyjnego 
mieszkańców z obrzeży miasta oraz przyjezdnych, którzy nie mogą sobie pozwolić na zakup pojazdów spełniających restrykcyjne normy emisji. Takie 
rozwiązanie jest wyrazem strukturalnej niesprawiedl iwości i  w sposób nieuzasadniony pogłębia różnice społeczne.

Obowiązujące wymogi dotyczące standardów emisji  Euro oraz roczników pojazdów wprowadzone w ramach SCT w Krakowie są nadmiernie restrykcyjne i  
nie uwzględniają lokalnych uwarunkowań społeczno-ekonomicznych. W praktyce regulacje te eliminują z użytkowania znaczną część pojazdów 
należących do osób mniej zamożnych, co prowadzi do ich marginalizacji i  ograniczenia ich mobilności. Jednocześnie stawia to w uprzywilejowanej 
pozycji  grupy lepiej sytuowane oraz turystów, którzy dysponują środkami finansowymi na zakup nowych, zgodnych z wymogami pojazdów. W innych 
miastach europejskich, takich jak Berlin czy Amsterdam, wprowadzenie stref o podobnym charakterze przebiegało stopniowo, z zapewnieniem 
odpowiedniego wsparcia finansowego dla osób znajdujących się w trudnej sytuacji  ekonomicznej. Kraków powinien wdrożyć podobne rozwiązania, aby 
uniknąć dalszego rozwarstwienia społecznego.

Proponowany pięcioletni okres wyłączenia spod regulacji  SCT dla mieszkańców Krakowa jest niewystarczający i  w praktyce nie pozwala na pełne dostosowanie się do nowych wymogów. Ograniczenie to uderza szczególnie w osoby o niższym statusie ekonomicznym, które nie 
mogą w krótkim czasie dokonać zmiany pojazdu na bardziej ekologiczny. Takie rozwiązanie nie tylko nie uwzględnia społecznej odpowiedzialności władz lokalnych, ale również przyczynia się do systematycznego wykluczania osób mniej zamożnych z przestrzeni miejskiej. 
Zamiast tego należy wprowadzić dłuższy okres przejściowy, a także mechanizmy wsparcia, które pozwolą mieszkańcom na dostosowanie się w sposób sprawiedl iwy i  zrównoważony.

Idea wprowadzenia opłat za wjazd dla samochodów niespełniających norm emisji  stanowi przejaw dyskryminacji  ekonomicznej. Rozwiązanie to promuje 
wyłącznie grupy bardziej zamożne, które mogą sobie pozwolić na opłacanie takich przywilejów, jednocześnie wykluczając osoby mniej zamożne z dostępu do 
przestrzeni miejskiej. System ten pogłębia nierówności społeczne i  podważa zasadę równości obywateli  wobec prawa. Alternatywnie, miasto powinno 
skoncentrować się na rozwijaniu infrastruktury transportu publicznego oraz zachęcaniu do korzystania z ekologicznych alternatyw, bez karania osób, które 
nie są w stanie spełnić restrykcyjnych wymagań.

Lista wyjątków zawarta w projekcie jest zbyt ograniczona i  nie uwzględnia grup społecznych, które są szczególnie narażone na wykluczenie 
komunikacyjne. 

############# Zamiast strefy czystego transportu należy egzekwować sprawność samochodów i ich stan techniczny. Uważam, że gdyby prześledzić ślad węglowy to 
wyprodukowany samochód jest dla środowiska dużo mniej szkodliwy niż każdy nowy, który dopiero będzie produkowany. 

Jeżeli  strefa zostanie wprowadzona to taki okres wyłączenia powinien być zastosowany i  5 lat jest odpowiednie Jeżeli  już musi być wprowadzona taka strefa - chociaż nie widzę takiej potrzeby to powinna być furtka dla osób ze starszymi samochodami np. poprzez opłaty 
w centrum tzn. w granicach strefy płatnego parkowania. 

Jeżeli  wprowadzamy przepisy to wyjątków powinno być jak najmniej. O i le samochody zabytkowe są oczywistym i jedynym logicznym. Inne wyjątki nie 
powinny być stosowane. Osoby z niepełnosprawnościami również powinny spełniać warunek odpowiedniej emisyjności. Jak wszyscy to wszyscy. Pojazdy 
służbowe instytucji  państwowych również.

#############
############# Nie chcemy strefy! Przestańcie dyskryminować mniej zamożnych! Nie chcemy strefy! Przestańcie dyskryminować mniej zamożnych! Nie chcemy strefy! Przestańcie dyskryminować mniej zamożnych! Nie chcemy strefy! Przestańcie dyskryminować mniej zamożnych! Nie chcemy strefy! Przestańcie dyskryminować mniej zamożnych! Nie chcemy strefy! Przestańcie dyskryminować mniej zamożnych!
############# należy ją ograniczyć tylko do rynku głównego lub w ogole jej nie wprowadzać Cystersów(Prokuratura), Kordylewskiego (sądy), basztowa(Urząd Marszłąkowski)

Racławicka (Urząd Wojewódzki) wszystkie ulice na których są szpitale, instytucje na poziomie województwa lub delegatury państwowe
jeżeli  już to tylko samochody o DMC powyżej 10 ton jeżeli już to co 5 lat podnosić normę ale zacząć od euro 1 czyli  jak ktos zapłaci to wjedzie? to w takim razie niech te pieniądze idą do województwa nie do miasta, w koncu będą płacić za to mieszkancy spoza Krakowa

############# Pojazdy starsze niż wymienione w zasadach lub nie spełniające wymaganej normy Euro (z powodu nie istnienia jej w momencie homologacji  danego 
pojazdu w przeszłości) powinny mieć możliwość wjazdu do SCT jeżeli  właściciel pojazdu udowodni że dany model spełnia wymogi nowszej normy niż 
przyznana w momencie homologacji  pojazdu w przeszłości.
Dodatkowo należy uwzględnić jednostkowe przypadki (na wniosek właściciela) dla pojedyneczego pojazdu jeżeli dokonano w nim zmian technicznych 
skutkującym spełnienie wymaganej normy Euro dla SCT. (Na przykład wymiana si lnika, zmiana oprogramowania sterującego, zamontowanie urządzeń 
oczyszczania spalin itp itd).

############# Strefa Czystego Transportu jest w całości złym pomysłem i należy się z niej bezterminowo wycofać. SCT nie ma nic wspólnego z uczciwymi założeniami dotyczącymi i lości spalin emitowanych przez samochody. Autorów projektu nie interesują rzeczywiste 
parametry fizyczne samochodów, a jedynie spekulacja dotycząca zmuszania ludzi do zakupu nowszych samochodów, a częściej  do rezygnacji  z ich 
używania z uwagi na brak możliwości uniesienia takiego wydatku. SCT to obrzydliwy projekt ideologiczny. 

Strefa Czystego Transportu jest w całości złym pomysłem i  należy się z niej bezterminowo wycofać. Strefa Czystego Transportu jest w całości złym pomysłem i należy się z niej bezterminowo wycofać. A powyższa propozycja ma jedynie na celu wprowadzenie 
mechanizmu, który z upływem czasu pozwoli  na zwiększanie stawki godzinowej aż do wykluczenia wszystkich pojazdów nie spełniających urojonych wymagań. 

Strefa Czystego Transportu jest w całości złym pomysłem i  należy się z niej bezterminowo wycofać. 

############# Szpitale znajdujące się w centrum miasta lub w jego pobliżu, np. Szpital dziecięcy przy ul. Strzeleckiej, szpital przy ul. Prądnickiej, szpital im. Jana Pawła II 
powinny być dostępne dla każdego.

############# Powinniśmy zostać przy normie Euro 5 dla Oleju Napędowego, konieczność wymiany samochodów nie jest ekologiczna, warto przyjrzeć się emisji  a nie 
normie, samochód z Euro 6 ważący 2,5/3 tony będzie generował wyższą emisję niż np. Renault Clio z Euro 5 

Okres wyłączenia powinien być przedłużony do 10 lat Studenci i  młodzież do 30 roku życia powinna być wyłączona - zakup drogiego samochodu nie jest możliwy

############# Uważam, że nie powinno się stosować strefy czystego transportu w Krakowie ponieważ faworyzuje ona bogatszą część społeczeństwa i  dyskryminuje biedniejszą. Uważam, że nie powinno się stosować strefy czystego transportu w Krakowie ponieważ faworyzuje ona bogatszą część społeczeństwa i  dyskryminuje 
biedniejszą. 

Uważam, że nie powinno się stosować strefy czystego transportu w Krakowie ponieważ faworyzuje ona bogatszą część społeczeństwa i  dyskryminuje 
biedniejszą. 

Uważam, że nie powinno się stosować strefy czystego transportu w Krakowie ponieważ faworyzuje ona bogatszą część społeczeństwa i  dyskryminuje biedniejszą. Uważam, że nie powinno się stosować strefy czystego transportu w Krakowie ponieważ faworyzuje ona bogatszą część społeczeństwa i  dyskryminuje 
biedniejszą. 

Uważam, że nie powinno się stosować strefy czystego transportu w Krakowie ponieważ faworyzuje ona bogatszą część społeczeństwa i  dyskryminuje 
biedniejszą. 

############# Strefę należy zmodyfikować do samego starego miasta, oraz ograniczyć ją czasowo np. w godzinach 07:00-20:00 - takie wymagania zablokują zbyt duży odsetek samochodów, każdy samochód który przeszedł badanie techniczne powinien móc poruszać się po całym 
kraju 

Strefa nie powinna być wprowadzona (ewentualne wyłączenie starego miasta)

############# Szanowni Państwo,
Zwracam się z uprzejmą prośbą o analizę zasadności wprowadzenia Strefy Czystego Transportu (SCT) w świetle polskiego prawa oraz jej wpływu na mieszkańców i  środowisko. Uważam, że wprowadzenie SCT budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z Konstytucją RP, 
efektywności w poprawie jakości powietrza oraz zasadności w kontekście globalnych emisji . Poniżej przedstawiam szczegółowe argumenty:

 1.Niezgodność z Konstytucją RP
Zgodnie z art. 32 Konstytucji  RP, wszyscy obywatele są równi wobec prawa i  mają prawo do równego traktowania przez władze publiczne. Strefy Czystego Transportu ograniczają możliwość poruszania się osób, które nie mogą sobie pozwolić na zakup nowszego pojazdu. W 
efekcie dochodzi do podziału obywateli  na uprzywilejowanych, posiadających odpowiednie środki transportu, i  wykluczonych, których pojazdy nie spełniają określonych norm. Takie regulacje mogą być uznane za przejaw nierównego traktowania i  dyskryminacji ekonomicznej.

 2.Segregacja mieszkańców i ograniczanie swobód obywatelskich
Wprowadzenie SCT dyskryminuje osoby mniej zamożne, które najczęściej korzystają z pojazdów starszych, ale wciąż sprawnych technicznie. Wykluczenie tych pojazdów z określonych obszarów miasta skutkuje ograniczeniem mobilności i  dostępu do pracy, usług czy edukacji. 
Działania te mogą prowadzić do wykluczenia społecznego oraz marginalizacji  osób, które nie mają dostępu do alternatywnych środków transportu.

 3.Brak znaczącego wpływu na czystość powietrza
Transport drogowy stanowi jedynie część emisji  zanieczyszczeń w Polsce. Jednocześnie znaczącymi emiterami są sektory przemysłowe, lotnictwo, a także żegluga morska. Warto podkreślić, że emisje generowane przez transport lotniczy mają istotny wpływ na środowisko 
globalne, a w skali  świata Europa odpowiada jedynie za niewielki  procent globalnych emisji. Przykładowo, Chiny, Indie czy inne kraje rozwijające się generują znacznie większe i lości zanieczyszczeń, co sprawia, że lokalne ograniczenia w Polsce mają marginalne znaczenie w 
kontekście globalnym.

 4.Absurdalność opłat za wjazd do SCT
W trakcie konsultacji  społecznych oraz w doniesieniach medialnych pojawił się pomysł wprowadzenia opłat za wjazd do Strefy Czystego Transportu. Takie rozwiązanie jest całkowicie sprzeczne z deklarowaną ideą ekologii  i  ochrony środowiska. Jeśli  dopuszcza się wjazd 
pojazdów „nieekologicznych” za odpowiednią opłatą, oznacza to, że nie czystość powietrza, lecz pieniądze są głównym celem wprowadzenia tej regulacji. Podejście to podważa zasadność całego przedsięwzięcia, sugerując, że jest to bardziej forma podatku niż rzeczywisty krok ku 
rzekomej poprawie środowiska.

 5.Brak zasadności wprowadzenia SCT w Polsce
Wprowadzanie SCT w Polsce, gdzie transport drogowy nie jest dominującym źródłem emisji  zanieczyszczeń, nie znajduje uzasadnienia. Warto również zauważyć, że SCT może nie przynosić oczekiwanych rezultatów w poprawie jakości powietrza, co potwierdzają doświadczenia 
innych miast europejskich. Tego typu regulacje są kosztowne społecznie, a ich wpływ na środowisko jest znikomy.
Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu w obecnej formie narusza podstawowe prawa obywatelskie,  może przyczyniać się do dalszego pogłębiania nierówności społecznych i  generować koszty, które nie są współmierne do korzyści ekologicznych. Apeluję o 
odrzucenie tej regulacji , biorąc pod uwagę jej ograniczoną skuteczność, globalny kontekst emisji  zanieczyszczeń oraz dość nieetyczny charakter propozycji  opłat za wjazd do strefy.
Z poważaniem,

Szanowni Państwo,
Zwracam się z uprzejmą prośbą o analizę zasadności wprowadzenia Strefy Czystego Transportu (SCT) w świetle polskiego prawa oraz jej wpływu na 
mieszkańców i środowisko. Uważam, że wprowadzenie SCT budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z Konstytucją RP, efektywności w 
poprawie jakości powietrza oraz zasadności w kontekście globalnych emisji . Poniżej przedstawiam szczegółowe argumenty:

 1.Niezgodność z Konstytucją RP
Zgodnie z art. 32 Konstytucji  RP, wszyscy obywatele są równi wobec prawa i  mają prawo do równego traktowania przez władze publiczne. Strefy Czystego 
Transportu ograniczają możliwość poruszania się osób, które nie mogą sobie pozwolić na zakup nowszego pojazdu. W efekcie dochodzi do podziału 
obywateli na uprzywilejowanych, posiadających odpowiednie środki transportu, i  wykluczonych, których pojazdy nie spełniają określonych norm. Takie 
regulacje mogą być uznane za przejaw nierównego traktowania i  dyskryminacji ekonomicznej.

 2.Segregacja mieszkańców i ograniczanie swobód obywatelskich
Wprowadzenie SCT dyskryminuje osoby mniej zamożne, które najczęściej korzystają z pojazdów starszych, ale wciąż sprawnych technicznie. Wykluczenie 
tych pojazdów z określonych obszarów miasta skutkuje ograniczeniem mobilności i  dostępu do pracy, usług czy edukacji. Działania te mogą prowadzić do 
wykluczenia społecznego oraz marginalizacji  osób, które nie mają dostępu do alternatywnych środków transportu.

 3.Brak znaczącego wpływu na czystość powietrza
Transport drogowy stanowi jedynie część emisji  zanieczyszczeń w Polsce. Jednocześnie znaczącymi emiterami są sektory przemysłowe, lotnictwo, a także 
żegluga morska. Warto podkreślić, że emisje generowane przez transport lotniczy mają istotny wpływ na środowisko globalne, a w skali  świata Europa 
odpowiada jedynie za niewielki  procent globalnych emisji . Przykładowo, Chiny, Indie czy inne kraje rozwijające się generują znacznie większe i lości 
zanieczyszczeń, co sprawia, że lokalne ograniczenia w Polsce mają marginalne znaczenie w kontekście globalnym.

 4.Absurdalność opłat za wjazd do SCT
W trakcie konsultacji  społecznych oraz w doniesieniach medialnych pojawił się pomysł wprowadzenia opłat za wjazd do Strefy Czystego Transportu. Takie 
rozwiązanie jest całkowicie sprzeczne z deklarowaną ideą ekologii i  ochrony środowiska. Jeśli  dopuszcza się wjazd pojazdów „nieekologicznych” za 
odpowiednią opłatą, oznacza to, że nie czystość powietrza, lecz pieniądze są głównym celem wprowadzenia tej regulacji. Podejście to podważa zasadność 
całego przedsięwzięcia, sugerując, że jest to bardziej forma podatku niż rzeczywisty krok ku rzekomej poprawie środowiska.

 5.Brak zasadności wprowadzenia SCT w Polsce
Wprowadzanie SCT w Polsce, gdzie transport drogowy nie jest dominującym źródłem emisji  zanieczyszczeń, nie znajduje uzasadnienia. Warto również 
zauważyć, że SCT może nie przynosić oczekiwanych rezultatów w poprawie jakości powietrza, co potwierdzają doświadczenia innych miast europejskich. 
Tego typu regulacje są kosztowne społecznie, a ich wpływ na środowisko jest znikomy.
Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu w obecnej formie narusza podstawowe prawa obywatelskie,  może przyczyniać się do dalszego 

Szanowni Państwo,
Zwracam się z uprzejmą prośbą o analizę zasadności wprowadzenia Strefy Czystego Transportu (SCT) w świetle polskiego prawa oraz jej wpływu na 
mieszkańców i środowisko. Uważam, że wprowadzenie SCT budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z Konstytucją RP, efektywności w 
poprawie jakości powietrza oraz zasadności w kontekście globalnych emisji . Poniżej przedstawiam szczegółowe argumenty:

 1.Niezgodność z Konstytucją RP
Zgodnie z art. 32 Konstytucji  RP, wszyscy obywatele są równi wobec prawa i  mają prawo do równego traktowania przez władze publiczne. Strefy Czystego 
Transportu ograniczają możliwość poruszania się osób, które nie mogą sobie pozwolić na zakup nowszego pojazdu. W efekcie dochodzi do podziału 
obywateli na uprzywilejowanych, posiadających odpowiednie środki transportu, i  wykluczonych, których pojazdy nie spełniają określonych norm. Takie 
regulacje mogą być uznane za przejaw nierównego traktowania i  dyskryminacji ekonomicznej.

 2.Segregacja mieszkańców i ograniczanie swobód obywatelskich
Wprowadzenie SCT dyskryminuje osoby mniej zamożne, które najczęściej korzystają z pojazdów starszych, ale wciąż sprawnych technicznie. Wykluczenie 
tych pojazdów z określonych obszarów miasta skutkuje ograniczeniem mobilności i  dostępu do pracy, usług czy edukacji. Działania te mogą prowadzić 
do wykluczenia społecznego oraz marginalizacji  osób, które nie mają dostępu do alternatywnych środków transportu.

 3.Brak znaczącego wpływu na czystość powietrza
Transport drogowy stanowi jedynie część emisji  zanieczyszczeń w Polsce. Jednocześnie znaczącymi emiterami są sektory przemysłowe, lotnictwo, a także 
żegluga morska. Warto podkreślić, że emisje generowane przez transport lotniczy mają istotny wpływ na środowisko globalne, a w skali  świata Europa 
odpowiada jedynie za niewielki  procent globalnych emisji . Przykładowo, Chiny, Indie czy inne kraje rozwijające się generują znacznie większe i lości 
zanieczyszczeń, co sprawia, że lokalne ograniczenia w Polsce mają marginalne znaczenie w kontekście globalnym.

 4.Absurdalność opłat za wjazd do SCT
W trakcie konsultacji  społecznych oraz w doniesieniach medialnych pojawił się pomysł wprowadzenia opłat za wjazd do Strefy Czystego Transportu. 
Takie rozwiązanie jest całkowicie sprzeczne z deklarowaną ideą ekologii i  ochrony środowiska. Jeśli  dopuszcza się wjazd pojazdów „nieekologicznych” za 
odpowiednią opłatą, oznacza to, że nie czystość powietrza, lecz pieniądze są głównym celem wprowadzenia tej regulacji. Podejście to podważa zasadność 
całego przedsięwzięcia, sugerując, że jest to bardziej forma podatku niż rzeczywisty krok ku rzekomej poprawie środowiska.

 5.Brak zasadności wprowadzenia SCT w Polsce
Wprowadzanie SCT w Polsce, gdzie transport drogowy nie jest dominującym źródłem emisji  zanieczyszczeń, nie znajduje uzasadnienia. Warto również 
zauważyć, że SCT może nie przynosić oczekiwanych rezultatów w poprawie jakości powietrza, co potwierdzają doświadczenia innych miast europejskich. 
Tego typu regulacje są kosztowne społecznie, a ich wpływ na środowisko jest znikomy.
Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu w obecnej formie narusza podstawowe prawa obywatelskie,  może przyczyniać się do dalszego 

Szanowni Państwo,
Zwracam się z uprzejmą prośbą o analizę zasadności wprowadzenia Strefy Czystego Transportu (SCT) w świetle polskiego prawa oraz jej wpływu na mieszkańców i  środowisko. Uważam, że wprowadzenie SCT budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z Konstytucją RP, 
efektywności w poprawie jakości powietrza oraz zasadności w kontekście globalnych emisji . Poniżej przedstawiam szczegółowe argumenty:

 1.Niezgodność z Konstytucją RP
Zgodnie z art. 32 Konstytucji  RP, wszyscy obywatele są równi wobec prawa i  mają prawo do równego traktowania przez władze publiczne. Strefy Czystego Transportu ograniczają możliwość poruszania się osób, które nie mogą sobie pozwolić na zakup nowszego pojazdu. W 
efekcie dochodzi do podziału obywateli  na uprzywilejowanych, posiadających odpowiednie środki transportu, i  wykluczonych, których pojazdy nie spełniają określonych norm. Takie regulacje mogą być uznane za przejaw nierównego traktowania i  dyskryminacji ekonomicznej.

 2.Segregacja mieszkańców i ograniczanie swobód obywatelskich
Wprowadzenie SCT dyskryminuje osoby mniej zamożne, które najczęściej korzystają z pojazdów starszych, ale wciąż sprawnych technicznie. Wykluczenie tych pojazdów z określonych obszarów miasta skutkuje ograniczeniem mobilności i  dostępu do pracy, usług czy edukacji. 
Działania te mogą prowadzić do wykluczenia społecznego oraz marginalizacji  osób, które nie mają dostępu do alternatywnych środków transportu.

 3.Brak znaczącego wpływu na czystość powietrza
Transport drogowy stanowi jedynie część emisji  zanieczyszczeń w Polsce. Jednocześnie znaczącymi emiterami są sektory przemysłowe, lotnictwo, a także żegluga morska. Warto podkreślić, że emisje generowane przez transport lotniczy mają istotny wpływ na środowisko 
globalne, a w skali  świata Europa odpowiada jedynie za niewielki  procent globalnych emisji. Przykładowo, Chiny, Indie czy inne kraje rozwijające się generują znacznie większe i lości zanieczyszczeń, co sprawia, że lokalne ograniczenia w Polsce mają marginalne znaczenie w 
kontekście globalnym.

 4.Absurdalność opłat za wjazd do SCT
W trakcie konsultacji  społecznych oraz w doniesieniach medialnych pojawił się pomysł wprowadzenia opłat za wjazd do Strefy Czystego Transportu. Takie rozwiązanie jest całkowicie sprzeczne z deklarowaną ideą ekologii  i  ochrony środowiska. Jeśli  dopuszcza się wjazd 
pojazdów „nieekologicznych” za odpowiednią opłatą, oznacza to, że nie czystość powietrza, lecz pieniądze są głównym celem wprowadzenia tej regulacji. Podejście to podważa zasadność całego przedsięwzięcia, sugerując, że jest to bardziej forma podatku niż rzeczywisty krok ku 
rzekomej poprawie środowiska.

 5.Brak zasadności wprowadzenia SCT w Polsce
Wprowadzanie SCT w Polsce, gdzie transport drogowy nie jest dominującym źródłem emisji  zanieczyszczeń, nie znajduje uzasadnienia. Warto również zauważyć, że SCT może nie przynosić oczekiwanych rezultatów w poprawie jakości powietrza, co potwierdzają doświadczenia 
innych miast europejskich. Tego typu regulacje są kosztowne społecznie, a ich wpływ na środowisko jest znikomy.
Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu w obecnej formie narusza podstawowe prawa obywatelskie,  może przyczyniać się do dalszego pogłębiania nierówności społecznych i  generować koszty, które nie są współmierne do korzyści ekologicznych. Apeluję o 
odrzucenie tej regulacji , biorąc pod uwagę jej ograniczoną skuteczność, globalny kontekst emisji  zanieczyszczeń oraz dość nieetyczny charakter propozycji  opłat za wjazd do strefy.
Z poważaniem,

Szanowni Państwo,
Zwracam się z uprzejmą prośbą o analizę zasadności wprowadzenia Strefy Czystego Transportu (SCT) w świetle polskiego prawa oraz jej wpływu na 
mieszkańców i środowisko. Uważam, że wprowadzenie SCT budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z Konstytucją RP, efektywności w poprawie 
jakości powietrza oraz zasadności w kontekście globalnych emisji . Poniżej przedstawiam szczegółowe argumenty:

 1.Niezgodność z Konstytucją RP
Zgodnie z art. 32 Konstytucji  RP, wszyscy obywatele są równi wobec prawa i  mają prawo do równego traktowania przez władze publiczne. Strefy Czystego 
Transportu ograniczają możliwość poruszania się osób, które nie mogą sobie pozwolić na zakup nowszego pojazdu. W efekcie dochodzi do podziału obywateli 
na uprzywilejowanych, posiadających odpowiednie środki transportu, i  wykluczonych, których pojazdy nie spełniają określonych norm. Takie regulacje mogą 
być uznane za przejaw nierównego traktowania i  dyskryminacji  ekonomicznej.

 2.Segregacja mieszkańców i ograniczanie swobód obywatelskich
Wprowadzenie SCT dyskryminuje osoby mniej zamożne, które najczęściej korzystają z pojazdów starszych, ale wciąż sprawnych technicznie. Wykluczenie tych 
pojazdów z określonych obszarów miasta skutkuje ograniczeniem mobilności i  dostępu do pracy, usług czy edukacji. Działania te mogą prowadzić do 
wykluczenia społecznego oraz marginalizacji  osób, które nie mają dostępu do alternatywnych środków transportu.

 3.Brak znaczącego wpływu na czystość powietrza
Transport drogowy stanowi jedynie część emisji  zanieczyszczeń w Polsce. Jednocześnie znaczącymi emiterami są sektory przemysłowe, lotnictwo, a także 
żegluga morska. Warto podkreślić, że emisje generowane przez transport lotniczy mają istotny wpływ na środowisko globalne, a w skali  świata Europa 
odpowiada jedynie za niewielki  procent globalnych emisji . Przykładowo, Chiny, Indie czy inne kraje rozwijające się generują znacznie większe i lości 
zanieczyszczeń, co sprawia, że lokalne ograniczenia w Polsce mają marginalne znaczenie w kontekście globalnym.

 4.Absurdalność opłat za wjazd do SCT
W trakcie konsultacji  społecznych oraz w doniesieniach medialnych pojawił się pomysł wprowadzenia opłat za wjazd do Strefy Czystego Transportu. Takie 
rozwiązanie jest całkowicie sprzeczne z deklarowaną ideą ekologii i  ochrony środowiska. Jeśli  dopuszcza się wjazd pojazdów „nieekologicznych” za 
odpowiednią opłatą, oznacza to, że nie czystość powietrza, lecz pieniądze są głównym celem wprowadzenia tej regulacji. Podejście to podważa zasadność 
całego przedsięwzięcia, sugerując, że jest to bardziej forma podatku niż rzeczywisty krok ku rzekomej poprawie środowiska.

 5.Brak zasadności wprowadzenia SCT w Polsce
Wprowadzanie SCT w Polsce, gdzie transport drogowy nie jest dominującym źródłem emisji  zanieczyszczeń, nie znajduje uzasadnienia. Warto również 
zauważyć, że SCT może nie przynosić oczekiwanych rezultatów w poprawie jakości powietrza, co potwierdzają doświadczenia innych miast europejskich. Tego 
typu regulacje są kosztowne społecznie, a ich wpływ na środowisko jest znikomy.
Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu w obecnej formie narusza podstawowe prawa obywatelskie,  może przyczyniać się do dalszego 

Szanowni Państwo,
Zwracam się z uprzejmą prośbą o analizę zasadności wprowadzenia Strefy Czystego Transportu (SCT) w świetle polskiego prawa oraz jej wpływu na 
mieszkańców i środowisko. Uważam, że wprowadzenie SCT budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z Konstytucją RP, efektywności w 
poprawie jakości powietrza oraz zasadności w kontekście globalnych emisji . Poniżej przedstawiam szczegółowe argumenty:

 1.Niezgodność z Konstytucją RP
Zgodnie z art. 32 Konstytucji  RP, wszyscy obywatele są równi wobec prawa i  mają prawo do równego traktowania przez władze publiczne. Strefy Czystego 
Transportu ograniczają możliwość poruszania się osób, które nie mogą sobie pozwolić na zakup nowszego pojazdu. W efekcie dochodzi do podziału 
obywateli na uprzywilejowanych, posiadających odpowiednie środki transportu, i  wykluczonych, których pojazdy nie spełniają określonych norm. Takie 
regulacje mogą być uznane za przejaw nierównego traktowania i  dyskryminacji ekonomicznej.

 2.Segregacja mieszkańców i ograniczanie swobód obywatelskich
Wprowadzenie SCT dyskryminuje osoby mniej zamożne, które najczęściej korzystają z pojazdów starszych, ale wciąż sprawnych technicznie. Wykluczenie 
tych pojazdów z określonych obszarów miasta skutkuje ograniczeniem mobilności i  dostępu do pracy, usług czy edukacji. Działania te mogą prowadzić 
do wykluczenia społecznego oraz marginalizacji  osób, które nie mają dostępu do alternatywnych środków transportu.

 3.Brak znaczącego wpływu na czystość powietrza
Transport drogowy stanowi jedynie część emisji  zanieczyszczeń w Polsce. Jednocześnie znaczącymi emiterami są sektory przemysłowe, lotnictwo, a także 
żegluga morska. Warto podkreślić, że emisje generowane przez transport lotniczy mają istotny wpływ na środowisko globalne, a w skali  świata Europa 
odpowiada jedynie za niewielki  procent globalnych emisji . Przykładowo, Chiny, Indie czy inne kraje rozwijające się generują znacznie większe i lości 
zanieczyszczeń, co sprawia, że lokalne ograniczenia w Polsce mają marginalne znaczenie w kontekście globalnym.

 4.Absurdalność opłat za wjazd do SCT
W trakcie konsultacji  społecznych oraz w doniesieniach medialnych pojawił się pomysł wprowadzenia opłat za wjazd do Strefy Czystego Transportu. 
Takie rozwiązanie jest całkowicie sprzeczne z deklarowaną ideą ekologii i  ochrony środowiska. Jeśli  dopuszcza się wjazd pojazdów „nieekologicznych” za 
odpowiednią opłatą, oznacza to, że nie czystość powietrza, lecz pieniądze są głównym celem wprowadzenia tej regulacji. Podejście to podważa zasadność 
całego przedsięwzięcia, sugerując, że jest to bardziej forma podatku niż rzeczywisty krok ku rzekomej poprawie środowiska.

 5.Brak zasadności wprowadzenia SCT w Polsce
Wprowadzanie SCT w Polsce, gdzie transport drogowy nie jest dominującym źródłem emisji  zanieczyszczeń, nie znajduje uzasadnienia. Warto również 
zauważyć, że SCT może nie przynosić oczekiwanych rezultatów w poprawie jakości powietrza, co potwierdzają doświadczenia innych miast europejskich. 
Tego typu regulacje są kosztowne społecznie, a ich wpływ na środowisko jest znikomy.
Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu w obecnej formie narusza podstawowe prawa obywatelskie,  może przyczyniać się do dalszego 

############# Wydłużyć okres spod wymogów SCT jak wyżej do 10 lat !!!  Aktualnych Emerytów i Rencistów nie bedą obowiązywały wymogi dożywotnio. Tak ale kasa dla slużby zdrowia
############# Bazowanie tylko i  wyłącznie na emisji  Euro jest kuriozalne. Samochód spełniający normę Euro 3 i  będący w dobrym stanie technicznym może mieć niższą 

emisję, niż samochód spełniający normę Euro 6, ale będący zdezelowanym egzemplarzem z ogromnym przebiegiem. Samochody powinny być 
dopuszczane do ruchu w strefie na podstawie badań czystości spalin, wykonywanych przy okazji  okresowego badania technicznego.

Przepis powinien dotyczyć też mieszkańców gmin ościennych. Do ruchu w strefie powinny być dopuszczone wszystkie samochody osobowe starsze niż 25 lat, które pozytywnie przeszły badanie techniczne (z badaniem 
czystości spalin włącznie, oczywiście dla normy, jaką ma spełniać dany samochód). Odsetek takich pojazdów w ruchu jest znikomy, a nie wszyscy 
właściciele aut klasycznych chcą rejestrować je na żółte tabl ice.

############# Strefa powinna obejmować tylko posiadłości polityków, którzy będą głosowali  za jej wprowadzeniem. Bardzo dobry krok. Jeszcze tylko wyciągnąć ze strefy wszystkie miejsca nie będące w posiadaniu polityków wspomnianych powyżej i  będzei idealnie. Idealnym rozwiązaniem byłoby określenie emisji  na podstawie danych posiadacza pojazdu - jeśl i posiadzczem nie jest wspomniany powyżej politytyk, 
pojazd powinien być zakwalifikowany jako zeroemisyjny.

150 lat wyłączenia dla pojazdów, które nie są własnością wspomnianych polityków. W każdym innym przypadku nie ma potrzeby robić wyjątków. Super rozwiąanie - 100PLN za godzinę dla polityków głosujących za. Wyjątkiem powinni być objęci wszyscy, którzy nie są politykami, lub nie głosowali za wprowadzeniem SCT.

############# Strefa powinna obejmować Wyłącznie śródmieście (w obrębie plant) Strefa powinna obejmować Wyłącznie śródmieście (w obrębie plant) Po co to wprowadzać? Stare samochody i  tak umierają smiercia naturalna. - Kolejna opłata za luksus posiadania samochodu? To skandal! -
############# Stare miasto i  Kazimierz to maksymalny obszar strefy Dla benzyny powinny byc dopuszczone do ruchu od EURO 3 a dla dizla od EURO 4 5 lat dla samochodów mieszkańców zakupionych do 1 roku od wejścia strefy ujawnia bez sensowność całego działania jakim jest SCT, wjazd dla bogaczy których stać na nowe auto albo na abonament bez sensu, wyłączenie dźwigów przeciesz tam są same trare dizle, potwierdza to tylko to że 20 letni dźwig nie stanowi problemu bo pracuje dla 

dewelopera a mój 20 letni dizel 1.9 będzie nielegalny..... cała ta strefa to zamach na wolność która nie wpłynie na jakość powietrza. Oparta jest na 
badaniach przeprowadzonych pod z góry postawione tezy! 

############# Granica strefy powinna kończyć się na alejach (ścisłe centrum Krakowa) Dojazdy do placówek medycznych w których będą wykonywane specjalistyczne badania np. jednostki UJ. , dojazd do dworca głównego, dojazd do pętli  
autobusowych/tramwajowych

Rocznik pojazdu ma się nijak co do i lości g co2. Niektóre pojazdy starsze o mniejszej pojemności wydzielają mniej g niż nowoczesne o dużej pojemności. Stopniowe rozłożenie w czasie rocznikami pojazdów, tak by każdy mógł stopniowo wymienić pojazd na spełniający wymogi a nie nagle w ostatnim roku wszyscy krakowianie będą sprzedawać stare pojazdy. Jest to wprowadzenie kolejnego podatku od emisji  spalin który nie pomoże w pozbyciu się smogu w Krakowie. Pojazdy służb miejskich powinny być wymienione jako pierwsze, ponieważ cały czas poruszają się w strefie Krakowa. 
Organizacje poza rządowe oraz kościelne nie powinny być traktowane ulgowo, jeżeli  ich nie stać na nowy pojazd to zwykłego obywatela tym bardziej. 
Takie rozwiązanie byłoby bardziej sprawiedliwe. 

############# Granica strefy - ścisłe centrum Standard Euro6 powinien być max dla diesli - to co wyżej dot. metodologii  pomiarów bo normy COx, NOx są praktycznie takie same 
############# Obszar Strefy Czystego Transportu (SCT) w Krakowie powinien zostać znacząco ograniczony i  dotyczyć jedynie ścisłego centrum miasta. Wprowadzenie tak szerokiej strefy, jak zaproponowano, znacząco ogranicza swobodę poruszania się mieszkańców i przyjezdnych. Przykłady 

Warszawy oraz miast europejskich, takich jak Praga czy Berlin, pokazują, że tego rodzaju strefy są skuteczne i  akceptowalne społecznie, gdy obejmują tylko najbardziej zatłoczone obszary miejskie. Propozycja powinna uwzględniać bardziej wyważone podejście, które 
minimalizuje negatywne skutki gospodarcze i  społeczne dla mieszkańców oraz przedsiębiorców.

Oprócz zespołu szpitali w Prokocimiu czy Park and Ride na Górce Narodowej, należy rozważyć dodanie innych strategicznych lokalizacji , takich jak:

Wszystkie szpitale i  ośrodki zdrowia w granicach miasta, niezależnie od ich lokalizacji , aby zapewnić równy dostęp do opieki medycznej.

Dworce kolejowe i  autobusowe, by nie utrudniać podróży osobom spoza Krakowa.

Główne centra handlowe, które generują dużą l iczbę miejsc pracy i  są kluczowe dla lokalnej gospodarki.

Propozycje dotyczące roku produkcji  i  standardów emisji  Euro są zbyt rygorystyczne i  w praktyce eliminują z ruchu dużą część pojazdów, które wciąż są w 
dobrym stanie technicznym. Lepszym rozwiązaniem byłoby stopniowe zaostrzanie wymogów emisji  w dłuższym okresie czasu, co pozwoli  mieszkańcom i 
przedsiębiorcom na dostosowanie się do zmian.

Pięcioletni okres wyłączenia dla mieszkańców Krakowa jest krokiem w dobrym kierunku, jednak powinien zostać przedłużony do 30 lat. Dostosowanie się do nowych wymogów wymaga czasu, szczególnie dla osób, które dopiero niedawno zainwestowały w samochód. Pomysł opłat za wjazd jest dyskryminujący wobec osób mniej zamożnych i  prowadzi do "kupowania przywilejów" przez najbogatszych. Może to skutkować 
dodatkowym obciążeniem finansowym dla mieszkańców i przedsiębiorców, którzy muszą korzystać z samochodów w codziennych obowiązkach. Rozwiązanie to 
powinno zostać całkowicie odrzucone na rzecz lepszej organizacji  transportu publicznego i  rozwoju infrastruktury alternatywnej.

Obecne propozycje SCT są zbyt szeroko zakrojone i  nie uwzględniają specyfiki  Krakowa oraz potrzeb mieszkańców. Warto wzorować się na rozwiązaniach 
stosowanych w innych miastach europejskich, które lepiej balansują między ekologią a swobodą obywateli.

############# Też dla mieszkańców podkrakowskich gmin To skok na pieniądze, albo eko albo nic Mieszkańcy gmin aglomeracji  krakowskiej
############# Bardzo rygorystyczne warunki dyskryminacja mieszkańców nie każdego jest stać na nowy samochód a z pojadami diesel to jakaś kpina. Czepiacie się samochodów a gdzie elektrownie a koszenie traw to tylko akumulatorowe kosiarki bo spalinowe nie mają euro 6? Czy kupione 

po 2014 
Powinno tylko obowiązywać rynek ludzie pracują w Krakowie i  muszą jakoś dojechać Dla diesla euro 4 a benzyna 2000 rok. Może wprowadźmy od pojemności może prezydent Krakowa zmieni  na samochód 1.2 ? Wprowadzanie na rynek główny w Krakowie jest zrozumiałe a nie na cały Kraków po za tym jak zapłaci się wjazdowe to samochód już jest eko? To to jest patologia. Po wjeździe jak zapłacisz jest eko ? Wprowadzanie czystej strefy to jest patologia. 

############# Uważam, że zmiany w obrębie 4 obwodnicy są planowane zbyt szybko Mieszkańcy okolicznych gmin też dojeżdżają do pracy, uważam że ich też powinny dotyczyć wyłączenia
############# Strefę należy uchylić w całości! Zdecydowanie zbyt restrykcyjne wymogi,  szczególnie dla mieszkańców Zdecydowanie zbyt krótki okres czasu,  mieszkańcy powinni mieć przynajmniej 10 lat aby naturalnie wyeliminować stare pojazdy Żenada, zwykły skok na kasę Urzędnicy magistratu powinni mieć dożywieni zakaz jazdy autem,  wtedy głupoty nie będą przychodzić do głowy
############# Należy tak zmodyfikować, aby SCT obejmowała maksymalnie tylko obszar Rynku Głównego w Krakowie.

Dlaczego Warszawa potrafiła i  wydzieli ła pewien obszar stolicy na tą strefę a w Krakowie chcemy objąć całe miasto? 
Jest złą propozycją, dlaczego akurat tylko wybrane rejony? Jeśli  będzie potrzeba dostania się do specjalisty-lekarza, który przyjmuje poza wyznaczonymi 
miejscami to w jaki sposób człowiek ma z chorym dzieckiem dotrzeć w to miejsce?

Propozycja rozpoczęcia od normy Euro VI jest nielogiczna, nieekonomiczna i  ciosem w mieszkańców i turystów. Dlaczego Warszawa rozpoczęła działania 
w temacie STC od Euro 4 dla ON i  Euro 2 dla Pb?

Takie rozwiązanie nie jest wystarczające. Dodatkowo jest niegospodarnością, ponieważ aby wdrożyć tą procedurę będzie trzeba zatrudnić koleje osoby do weryfikacji  i  wydawania naklejek mieszkańca. 
Jeśli  Kraków ma się rozwijać to wyłączenie dla mieszkańców powinno być dożywotnie. Jeśli  mieszkasz i  płacisz podatki tj. utrzymujesz całe to miasto to masz prawo do korzystania z jego infrastruktury w pełni.

Kolejny nietrafiony pomysł. Takie rozwiązanie to nic innego jak rozbudowanie strefy płatnego parkowania o całe miasto. Jedyny powód który możne tłumaczyć 
autora tego rozwiązania to chęć podreperowania budżetu miasta. Oczywiście przy okazji  jakaś firma musi obsługiwać taki system i miasto będzie musiało 
utrzymywać system do wnoszenia opłat i  egzekwowania nie wniesionych opłat od osób co przyniesie jedynie koszty dla miasta.

Obywatel RP powinien zostać zwolniony bezterminowo z wnoszenia jakikolwiek opłat i  zakazów dotyczących poruszania się po mieście. 
Pozostali turyści/mieszkańcy z poza PL mogą wnosić opłaty za to, że poruszają się pojazdami po mieście.

############# Tak, należy ją wyrzucić do kosza - w imię pseudo ekologii tłamsicie osoby, których nie stać na nowsze auta! ŻADNEJ STREFY ŻADNYCH WYMAGAŃ, weźcie się wreszcie za piece domowe! ŻADNEJ STREFY SKOK NA PIENIĄDZE A NIE EKOLOGIA ŻADNEJ STEFY
############# Bez zmian Bez zmian Euro 3 benzyna euro 6 diesel wymiana samochodów w pierwszym etapie jakim miała powstać za prezydenta Majchrowskiego skąd my mieszkańcy mamy 

wziąść pieniądze aby co utawe zmieniać samochod niech Pan prezydent przyjmie do wiadomości ze my zwykle szaraki nie zarabiamy tyle co prezydent 
miszalski 

Bez zmian p Pozytywne Bez zmian 

############# Oczywiście - strefa nie ma żadnego realnego uzasadnienia. Należy wprowadzić ją symbolicznie tak, aby spełnić ewentualne wymogi zewnętrzne. Najlepszymi granicami będzie obręb Rynku Głównego w Krakowie. Cały Kraków powinien być możliwie dostępny dla każdego - wg jakiej logiki  dopuszczają Państwo dojazd do jednego ze szpitali  a do innych już nie? Co z 
Instytutem Onkologii  na ul. Garncarskiej? Zdają sobie Państwo sprawę z tego, jak wygląda tam terapia, wizyta, leczenie? Jak można w ogóle myśleć o 
odcięciu możliwości transportu w to miejsce osobom nieuprzywilejowanym, często z całego województwa?

Nie jestem ekspertem od zawiłości prawnych, ale to rozwiązanie wydaje się godzić z równość wobec prawa.

############# Nalezy jej nie wprowadzać strefy czystego transpotu (strefa wolna od biedy) Nalezy jej nie wprowadzać strefy czystego transpotu (strefa wolna od biedy) Nalezy jej nie wprowadzać strefy czystego transpotu (strefa wolna od biedy) Nalezy jej nie wprowadzać strefy czystego transpotu (strefa wolna od biedy) Nalezy jej nie wprowadzać strefy czystego transpotu (strefa wolna od biedy) Nalezy jej nie wprowadzać strefy czystego transpotu (strefa wolna od biedy)
############# Należy ją zl ikwidować w takiej postaci jakiej jest, może dotyczyć ścisłego centrum a nie całego miasta z nielicznymi wyjątkami Brak uwzględnienia innych szpitali , całodobowych gabinetów weterynaryjnych czy aptek Idiotyzm, jesteśmy wolnymi ludźmi w wolnym (chyba) kraju, więc każdy może się poruszać się tym na co go stać. Zresztą przechodząc. badania 

techniczne pojazd jest dopuszczany do ruchu bądź nie
Wyłączenie powinno dotyczyć również właścicieli  pojazdów gminnych ościennych Ograbianie ludzi mniej zamożnych, w jaki sposób ludzie mają płacić tak ogromne pieniądze skoro nie stać ich na zmianę samochodu Takie wyjątki to tworzenie strefy przywilejów 

Nie ma zgody ze strony społeczeństwa na wprowadzenie takich stref, ograniczeń i  pod przykrywką ochrony powietrza grabienie uboższych 
############# Do modyfikacji  - SCT w ścisłym śródmieściu a nie całe miasto Dla diesli  standard Euro6 powinien być wystarczający na bezterminowy wjazd do SCT  
############# Widziałem, że planowane są wyjątki od przyjętych ograniczeń w postaci stałych opłat na wjazd do Krakowa. Jest to punkt dla mnie kontrowersyjny (do 

odrzucenia mam nadzieję w całości), jednak nie wyobrażam sobie, żeby możliwość obejścia ograniczeń opłatą dotyczyła również autobusów dowożących ludzi 
do Krakowa oraz busików. Wtedy przewoźnicy przerzucą koszty opłaty na pasażerów, zrzucą podwyżki na UMK, a powietrze będzie dalej zanieczyszczone przez 
pojazdy niespełniające najczęściej żadnych norm.

Widziałem propozycje, ale nie do końca jasne dla mnie jest, czy restrykcje obejmą wszystkie autobusy (nie miejskie tylko dowożące) i  busiki świadczące 
przewozy na obszarze miasta. Mam nadzieję, że tak. Śmiem twierdzić, że to one odpowiadają głównie za poziom zanieczyszczeń. Nie wyobrażam sobie, 
jeśl i  miały być one wyłączone z ograniczeń. Mogą dostać karencję lub dodatkowe odroczenie na dostosowanie się, ale muszą się one koniecznie znaleźć w 
uchwale.

############# Widziałem, że planowane są wyjątki od przyjętych ograniczeń w postaci stałych opłat na wjazd do Krakowa. Jest to punkt dla mnie kontrowersyjny (do 
odrzucenia mam nadzieję w całości), jednak nie wyobrażam sobie, żeby możliwość obejścia ograniczeń opłatą dotyczyła również autobusów dowożących ludzi 
do Krakowa oraz busików. Wtedy przewoźnicy przerzucą koszty opłaty na pasażerów, zrzucą podwyżki na UMK, a powietrze będzie dalej zanieczyszczone przez 
pojazdy niespełniające najczęściej żadnych norm.

Widziałem propozycje, ale nie do końca jasne dla mnie jest, czy restrykcje obejmą wszystkie autobusy (nie miejskie tylko dowożące) i  busiki świadczące 
przewozy na obszarze miasta. Mam nadzieję, że tak. Śmiem twierdzić, że to one odpowiadają głównie za poziom zanieczyszczeń. Nie wyobrażam sobie, 
jeśl i  miały być one wyłączone z ograniczeń. Mogą dostać karencję lub dodatkowe odroczenie na dostosowanie się, ale muszą się one koniecznie znaleźć w 
uchwale.

############# Uważam, że wprowadzenie stref w proponowanym zakresie jest niepotrzebne i  szkodliwe dla mieszkańców Krakowa. Wymusza na nich ponoszenie kosztów i zwiększenie uciążliwości życia w naszym mieście. Strefy mogą być ustanowione wyłączeni w obrębie Starego Miasta, 
Kazimierza tj. wokół centrów turystycznych. NIE ZGADZAM SIĘ NA WPROWADZENIE STREF DLA CAŁĘGO MIASTA BO PROWADZI TO DO PODZIAŁÓW SPOŁECZNYCH. ZAMOZNI MOGĄ KUPOWAĆ DROGIE AUTA, MIESZKANIA A NIEZAMOŻNI (POSPÓLSTWO) MUSZI JEŹDZIĆ STARYMI AUTAMI 
I MIESZKAĆ W NORACH!!!! ZAMIAST PSEUDOROZWOJU MIASTO POWINNO SKONCENTROWAC SWOJE MOCE NA BUDOWIE W MIARĘ TANICH MIESZKAŃ ORAZ DRÓG ORAZ ROZWIJAĆ TRANSPORT PUBLICZNY.

ŁASKAWCY POZWALAJĄ NA DOJAZD DO JEDNEGO SZPITALA I OŚRODKA!!! A CO Z PZOSTAŁYMI??? WOLNE ŻARTY!!! PO CO TO WSZYSTKO, CAŁE ZAMIESZANIE . ZA CHWILĘ STARE LUB STARSZE SAMOCHODY ZOSTANA WYCOFANE Z EKSPLOATACJI. WPROWADZANIE STREF I 
SEGREGOWANIE LUDZI "ZAPEWNIDOBRY ZAROBEK KLANOM RZĄDZĄCYM W KRAKOWIE. A CO Z RESZTĄ POSPÓLSTWA???

JAK NAPISAŁEM PROBLEM BEDZIE SIĘ SAM ROZWIĄZYWAŁ. PO CO TO WSZYTSTKO? STARE SAMOCHODY BĘDĄ WYCOFYWANE STOPNIOWO PRZEZ ICH WŁAŚCICELI (TO JEST ICH PRAWO) A NIE PRZEZ OLIGARCHIĘ POD PRZYKRYWKĄ POPRAWY POWIETRZA. TAKIE DZIAŁANIE NIE POPRAWI 
STANU POWIETRZA W KRAKOWIE. POPATRZCIE NA OSTATNIE ŚWIĘTA. RUCH MINIMALNY A POWIETRZE JAKIE BYŁO KAŻDY WIDZIAŁ.

DZIELENIE I SEGREGACJA SPOŁECZEŃSTWA. DOCHÓD PRZYPADNIE KLANOM RZĄDZOĄCYM W KRAKOWIE COS CO MA BYĆ PROSTE NIE MOŻE ZAWIARAĆ WYJĄTKÓW. NIKT TEGO NIE ZAPAMIĘTA A BĘDZIE POWODOWAŁO PODZIAŁY, KRZYWDY, POCZUCIE KRZYWDY.
JESZCZE RAZ PISZĘ:  NIE ZGADZAM SIĘ NA WPROWADZENIE STREF DLA CAŁĘGO MIASTA , BO ZAMOZNI MOGĄ KUPOWAĆ DROGIE AUTA (WIELKIE FURY KTÓRE 
PALĄ PALIWO JAK 4 STARE SAMOCHODY), MIESZKANIA A NIEZAMOŻNI MUSZĄ JEŹDZIĆ STARYMI I MIESZKAĆ W NORACH!!!! ZAMIAST PSEUDOROZWOJU 
MIASTO POWINNO SKONCENTROWAC SWOJE MOCE NA BUDOWIE W MIARĘ TANICH MIESZKAŃ ORAZ DRÓG I ROZWIJAĆ TRANSPORT PUBLICZNY

############# Tak. Zapoznałem się z projektem po zmianach. I uważam. Że powinno to dotyczyć tylko ścisłego centrum. A nie całego krakowa! K@!wa Może i  jest dobra propozycja ale jest tych miejsc za mało… W przypadku samochodów na paliwo diesel powinno być minimum 2010rok! Okres 5 lat jest za krótki! Możliwość wjazdu po opłaceniu jest to skok na portfele osób które muszą dojechać do krakowa co wiąże się z dużymi kosztami. Proponowane kwoty są za 
duże!! 

Uważam że ten pomysł jest akurat okey

############# Jestem przeciw w obecnej formie. Należy wprowadzić zmiany. Wyłączenia powinny dotyczyć wszystkich parkingów P&R. I galerii  handlowych Bezterminowo zmniejszyć l imit dla benzyniaków zwłaszcza  z LPG  przynajmniej o 3 lata lub jedną normę Euro niżej Niepoważne,opłaty bardzo wysokie A co z ludźmi z poza Krakowa  który się uczą,pracują,robią zakupy w Krakowie,a chcą dojechac własnym samochodem. Nieważne w jakim wieku jest auto 
ale jak jest sprawne i  ma ważne badania techniczne tzn. że  może poruszać się na terytorium kraju a tutaj tą wolność konstytucyjna się ogranicza. Nie 
porównujmy się do miast zachodnich,w Polsce nie wszystkich stać by do l ipca zakupić samochód z normą Euro 4 benzyna lub Euro 6 diesel. To wygląda 
tak jak by Kraków mial być tylko dla lepszego sortu??? A co z mniej zamożnymi, mają się zadłużać żeby spełnić widzimisie urzędników oderwanych od 
rzeczywistości  . 50% obrotu galeri i  i  marketów to ludzie  przyjezdni z poza Krakowa, przestaną przyjeżdżać i  handel zmaleje a z nim podatki dla miasta. 
Widać Kraków sam chce ukręcić tzw. bat na siebie 

############# SCT powinna zawierać tereny w obrębie II obwodnicy Krakowa. Niezależnie od obszaru objętego SCT nie wolno w żaden sposób utrudniać dojazdu do jakiegokolwiek szpitala.
Warto też zaznaczyć, że parkingi P+R mają znacznie większy sens, gdy są poza strefą, wtedy ludzie mają realną alternatywę, dla samochodów 
niespełniających norm i  mogą je zostawić poza strefą przesiadając się na komunikację miejską.

Pragnę zaznaczyć, że opieranie norm o sam rocznik pojazdu, to kpina. Jest wiele przypadków, gdzie samochód spełnia wyższe normy, ale nie są ona 
wpisane w jego homologację, ponieważ jeszcze wtedy takowe nie istniały. Po rozmowach w ASO między innymi Hondy, BMW czy Mitsubishi, 
dowiedziałem się, że "nie można wbić normy wyższej od wpisanej w homologację, mimo, że samochód ją spełnia". Jest cała masa ludzi, która zostanie 
bez samochodu, mimo tego że odpowiednie normy fizycznie są spełniane, ale już nie na papierze.
W Niemczech wystarczy pojechać do specjalistycznego warsztatu, wyposażyć starszy samochód w układ wydechowy z katalizatorem oraz sondą lambda 
i  całą potrzebną oczywiście instalacją. Po takim zabiegu zwyczajnie aktualizują dane dot. norm euro i  niezależnie od tego czy uda się osiągnąć wynik 
euro2, euro3 czy nawet euro5, takim samochodem można już wjechać w strefę. Za samo dostosowanie kopciucha do wyższych standardów. Jest to 
oczywiście tańsze niż zakup nowszego samochodu i  co najważniejsze, nie skazuje starego auta na utylizację, bowiem nikt w okolicy takowego 

Mieszkańcy Krakowa, czy też gmin ościennych w których nie ma urzędów i sprawy swoje MUSZĄ załatwiać w Krakowie, powinny być kompletnie zwolnione z założeń SCT. To nie jest ekologia, ani nic nie ma z nią wspólnego. Bogaty wjedzie, biedny już nie. Na końcu i  tak wszyscy zostaną bez samochodu bo już nikt nie wjedzie ze 
względu na wyśrubowane wymagania. Tworzenie getta dla bogaczy i  przekształcanie Krakowa w miasto 15 minutowe to nie ekologia.

Mieszkańcy dożywotnio powinni być zwolnieni z wymogów SCT.

############# Brak strefy Wszystkie miejsca pracy szpitale i  sklepy Sprawdzić prawdziwą emisję spalin a nie rok produkcji Jak zwykle chodzi o pieniądze 
############# Strefa powinna obowiązywać w samym centrum miasta a nie na obrzeżach ( granica miasta Krakowa ) Napewno powinna być możliwość dojazdu do parkingów które zostały wybudowane z myślą o pozostawieniu samochodu i  zmienieniu środka transportu ( 

pociąg, autobus, tramwaj ).
Uważam że samochody z silnikiem diesla powinny spełniać normę euro 5 Uważam że wniesienie opłaty nie jest rozwiązaniem problemów, kierowcy mają dbać o środowisko czy o budżet miasta ? 

############# Dodałbym dodatkowy podatek na każde auto na gospodarstwo domowe Tak jestem za Przedsiębiorcy krakowscy 
############# Jestem przeciwnikiem wprowadzenia SCT, ponieważ Kraków nie ma dobrze rozwiniętej infrastruktury komunikacyjnej takiej jak transport miejski, kolej, metro. Jeżeli  już musiałaby powstać jakaś strefa to tylko i  wyłącznie pierwsza obwodnica Krakowa, czyli  okolice starego 

miasta i  rynku głównego.
Tak jak wyżej. SCT nie powinno obejmować całego miasta. Jak już to okolice rynku głównego i  starego miasta Homologacyjna norma euro nie ma nic wspólnego z rzeczywistą emisją spalin. Przykładowo posiadam samochód z lat 80. Zmierzyłem kiedyś na stacji  

diagnostycznej skład spalin i  wyszło, że spokojnie spełniłby euro 4. Niestety nie spełnia żadnej normy euro, ponieważ wtedy czegoś takiego nie było. 
Oczywiście do SCT nie wjedzie. Z drugiej strony było już ki lka takich sytuacji , gdzie producenci oszukiwali na pomiarach spalin. Najbardziej znane 
dieselgate grupy VAG. Moim zdaniem jeżeli ideą SCT jest czyste powietrze to powinny być ustalone normy emisji , które musi spełnić dany pojazd. 
Natomiast mają to być rzeczywiste wartości, a nie homologacyjne normy euro. Co roku każdy właściciel  pojazdu musi robić przegląd techniczny. Podczas 
robienia przeglądu diagnosta powinien podbijać pieczątkę , że dany pojazd spełnia wymagania wjazdu do sct. Nieważne czy jest to samochód 20 letni, 
czy 2 letni. Takie rozwiązanie pozwoli  rzeczywiście wyeliminować najbardziej trujące samochody lub skłonić ich właścicieli do wymiany katalizatorów, 
fi ltrów dpf. Takie rozwiązanie jest najbardziej sprawiedliwe.

Stanowcze nie! W końcu chodzi o czyste powietrze. Czy taki pojazd stanie się ekologiczny i  przestanie truć jeśl i się zapłaci za wjazd do strefy? NIE. Tego typu 
propozycja pokazuje, że miastu wcale nie chodzi o czyste powietrze tylko o pieniądze.

Każdy powinien mieć prawo wyboru. Miasto powinno zachęcać do alternatywnych źródeł transportu, a  nie zakazywać. Jestem przeciwny wprowadzeniu 
SCT. Na konsultacjach społecznych radni  miasta wystarczająco wykazali się niekompetencją oraz niewiedzą. Jeżeli już miasto chce dbać o powietrze 
sugerowałbym przestać zabudowywać tereny zielone oraz skupić się na tym aby pojazdy, które jeżdżą po mieście były przede wszystkim sprawne. Póki co 
praktycznie codziennie widuję autobusy mpk z naklejką euro 6, które tak dymią, że wytrzymać się nie da. Gdzie tu ekologia?

############# SCT objęte są parkingi wokół lotniska Balice. Czy to znaczy, że do 2030r lotnisku wybuduje większy parking, aby pomieścić te samochody, które nie będą mogły wjechać na okoliczne parkingi, czy może lotnisko będzie l ikwidowane?
############# Tak ograniczyć aby umożliwić dojazd do szpitali Dojazd do każdego park and rider Wyłączenie dla wszystkich wjeżdzających do Krakowa tak jak w pierwotnym projekcie Jeśli  już taką strefa musi być to oceniam dobrze poza tym że jest to tylko sposób zarobku przez miasto 
############# Proponuję zawężenie strefy czystego transportu do granic II obwodnicy Krakowa. Dojazd do dworców, szpitali, Od 1 l ipca 2030 r. wymogi dla pojazdów z si lnikiem Diesla powinny zostać na poziomie zgodności z normą Euro 6. Pojazdy z si lnikiem Diesla spełniające 

normę Euro 6 generują mniej CO2 niż pojazdy z si lnikiem benzynowym produkowane po roku 2005. Przykład Skoda Fabia I 2007 r. 1.4 MPI (75KM) emisja 
166 g/km vs Skoda Octavia III 2017 r. 2.0 TDI (115KM) emisja 109 g/km.

 Rok produkcji  minimum 2018 lub zgodność z normą Euro 6dT.

Okres powinien zostać wydłużony do 10 lat wyłączenia. Takie rozwiązanie powinno zostać przedłużone nawet po upłynięciu 3 lat. 

############# Strefa powinna byc wprowadzone jedynie na terenie centrum - rynek i  okolica, kazimierz Nieodpowiednie na stan zamoznosci przecietnego Polaka Bez sensu
############# Ścisłe centrum miasta (do plant). Nie, nie uważam, że jakikolwiek inny obszar niż ścisłe centrum jest dobry. Są jeszcze bardziej zaostrzone niż wcześniej. Okropne i  niemoralne posunięcie z Państwa strony. Rozwiązanie zależne od dochodu mieszkańca. Ja mam Jeepa z prawie 6 l itrowym silnikiem i będę mógł wjeżdzać do strefy, a w tym czasie pewnie wymienię auto 2 razy, więc mam to w ***ie. Co ma powiedzieć student przeprowadzający się ze wsi w Polsce B, którego stać na Lupo z 

98 roku lub ojciec 3 dzieci robiący za najniższą krajową na magazynie w Krakowie i  dojeżdzający do niego Passatem 1,9 TDI? Ich nie stać na lepsze ;)
Czyli  ten okropny i  smrodzący diesel sprzed (ola boga 10 lat) jest okej, ale jeśli  zapłaci? Wtedy przestaje być okropny i  smrodzący? Zastanówcie się nad logiką 
tego, bo mam wrażenie, że zrobiła trzy fikołki i  dalej się kręci.

Moje poprzednie odpowiedzi chyba jasno wskazały, że SCT w takiej formie jest niemoralnym atakiem na wolność obywateli  niższej klasy.

############# Strefy Czystego Transportu jest złym pomysłem Strefy Czystego Transportu jest złym pomysłem, wszyscy powinni  miec możliwość wjazdu Strefy Czystego Transportu jest złym pomysłem Strefy Czystego Transportu jest złym pomysłem, wszyscy powinni  miec możliwość wjazdu
############# Jestem za brakiem Strefy Czystego Transportu w Krakowie. Czy Prezydent, radni miejscy i  urzędnicy jeżdżą komunikacją zbiorową do pracy, a może cały rok jeżdżą rowerami? Bogaty będzie mógł jeździć po mieście, a biedny ma chodzić na butach? 

Gdzie ty równość wobec prawa. Co na to Konstytucja zapewniająca równość obywateli  że względów ekonomicznych, itp.
Nie należy wprowadzać SCT w Krakowie. Wprowadzanie SCT w Krakowie, to skandal. Chcecie wprowadzić kolejny podatek pod przykrywką ekologii. Czy miasto będzie pokrywało wymianę samochodów mieszkańców w 100%? 

Dlaczego bogaci, których stać na nowe samochody będą mogli się poruszać po mieście, a biedni będą wykluczeni?
Dlaczego w Krakowie jest tyle Boltów i Uberów? Przecież połowę czasu jeżdżą bez pasażerów... i  co nie ma to wpływu na ekologię? 

############# Brak, SCT ma na celu tylko drenowanie portfeli . Dojazd każdym samochodem powinien być możliwy do każdego punktu w mieście. Kup nowe auto albo nie będziesz eko. Nie dla SCT. Mieszkańcy wogóle nie powinni być objęci restrykcjami. Żapłać a samochód będzie ekologiczny. To jest sens strefy. Nie dla SCT. Wszystkie pojazdy powinny mieć prawo wjazdu do miasta. Bez ograniczeń. 
############# Strefa czystego transportu nie jest potrzebna w krakowie Cały kraków powinien być wyłączony z obowiązywania strefy. Standard emisji  EURO to nie jest wymierne kryterium. Wiele starszych aut realnie spełnia współczesne standardy euro ale nie mają certyfikacji  ponieważ 

dany standard nie istniał kiedy takie auto wchodziło na rynek.
Wszystkie auta powinny być wyłączone z SCT. Strefa czystego transportu to jedynie pretekst to nałożenia kolejnych podatków na obywateli  i  w żaden prawdziwy sposób nie ma na celu poprawy jakości powietrza. Jest to potwierdzenie, że jedynym celem SCT jest wyłudzenie pieniędzy od ludzi. SCT to oderwany od rzeczywistości pomysł, który forsujecie pod fałszywi pretekstami. Nikt rzeczywiście mieszkający w Krakowie nie chce tej strefy.

############# Kraków powinien być wolny od strefy czystego transportu. Jedyne miejsce które jest słuszne w tej kwestii  to rynek główny.W wielu państwach już powstały i nie zmieniły nic jeśli  chodzi o czystość powietrza Strefa powinna być tylko na rynku głównym w reszcie rejonów Krakowa nie powinna występować Uważam że emisja euro nie ma żadnego sensu gdyż jaki sens aby 6 l itrowy suv firmy rolls Royce mógł swobodnie jeździć po mieście a mały fiat Seicento z 
malutkim silniczkiem który pali  40x mniej nie mógł wjechać do strefy. Nie powinno się skreślać osób mniej zamożnych których jest wciąż  bardzo dużo w 
naszym kraju których nie stać na zmianę samochodu na nowszy. 

Mieszkańcy Krakowa jak i  przenieść Krakowa powinni mieć swobodny dostęp do dojazdu naszego miasta. Pomysł jest bezsensowny. Jeśli jesteśmy mieszkańcami Krakowa lub jego okolic dlaczego mamy płacić za wjazd do naszego miasta ? Tak jak wyżej uważam że każdy powinien mieć możliwość wjazdu do naszego pięknego miasta.

############# Strefa powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum. Dodazd do dworca głównego powinien być zachowany. Uważam że dworzec główny, i  dworzec kraków Płaszów powinny być dołączone do do tego zestawu. Tak samo szpital Rydygiera, czy szpital Żeromskiego. Auta zasilane gazem LPG powinny być wyłączone z obostrzeń. Gaz jest dużo bardziej ekologiczny jak benzyna czy ON. Kompletnie nie rozumiem z jakiego 
powodu chcecie państwo karać ludzi którzy już i  tak działają w naszym imieniu zrezygnowali  z benzyny czy diesela na zecz LPG. Oczywiście wchodzi też tu 
rocznik i  jakość instalacji . Ale jeśl i auto nawet z 2004 roku będzie miało instalacje z np 2015+ to i  tak emisję które wydziela są znikome. 

Okres wyłączenia moim zdaniem jest dużo za krótki. Brzmi to dobrze, ale opłata np wysokości 500 zł powinna być na rok a nie na miesiąc. Zmiany które są zaproponowane są bardzo bardzo mocno ingerujace w 
mieszkańców i osoby dojeżdżające do pracy. 500 zł miesięcznie to koszt który patrzac na minimalna krajowa wielu osobom przestanie się opłacać jeździć do 
pracy do Krakowa i  myślę że może to równie dobrze wpłynąć na zwiększenie bezrobocia w regionie. Jakimś wyjściem z sytuacji może być dopłatą do zmiany 
samochodu jesli  posiada się taki który nie miesci się w widelkach. 

Zgodzę się że pojazdy specjalnego przeznaczenia, historyczne czy zabytkowe powinny być wyłączone z obostrzeń i  wszystkie samochody posiadające żółte 
tabl ice. 

############# Miasto powinno być dostępne dla każdego bez wyjątku w całym zakresie. W sytuacjach nagłych nie powinno być ograniczeń gdy zagrożone jest czyjeś zdrowie lub życie. Nie każdego stać na zmiany samochodów na nowsze/nowe. Każdy szpital i  miejsce publiczne jak Urzędy Miasta/ Urząd Pracy itp. - 10 lat ok osoby niepełnosprawne / osoby kierujące się na leczenie do lekarzy specjalistów z obszarów poza miastem Kraków lub nie będący krakowianami. 
############# Ścisłe centrum w 1-2km wkoło rynku zbyt rygorystyczne, średni wiek samochodu w Polsce to 15 lat. Należy obniżyć wymóg do samochodów minimum 20 letnich lub zrezygnować ze strefy 5 lat ale dla samochodów zarejestrowanych przed wejściem uchwały, co z samochodami zakupionymi w trakcie? Dlaczego te auta mają już podlegać wymogom skoro jest się mieszkańcem Krakowa? Dobre, choć wskazuje na materialne podłoże inicjatywy SCT z definicji jest wykluczeniem społecznym, nie powinno wejść
############# Tak należy się zmodyfikować diesle od 2009r żeby mogły wjeżdżać W pierwszej wersji  było euro 5 zmieniłem auto żeby spełniało normy a teraz euro 6 . Wymieniał aura nie będę bo mnie na to nie stać Gminy przylegające powinny też mieć taką możliwość Za pieniądze będzie już można wjechać absurd 
############# Uważam, że ograniczenia są zbyt wygórowane. Dodatkowo próba pobierania opłat od aut nie spełniających warunków to zwykł skok na pieniądze. Uarto wykluczyć najstarsze auta nie spełniające norm, ale tak restrykcyjne ograniczenia jakie są proponowane to już ograniczanie 

wolności obywateli. Jak zostało to trafnie określone, przy proponowanych ograniczeniach będzie to strefa wolna od biedy, a nie coś w służnbie społeczeństwu.
Prawo powinno być proste. Im więcej ograniczeń i  wyjątków tym mniej czytelne zasady i  będzie ogólny chaos. Moim zdaniem należy złagodzić wymogi i  nie 
robić stref.  

Jestem za wykluczeniem najstarszych aut, Euro5 dla Diesla i  Euro4 dla benzyny to powinny być docelowe wymogi. Dalsze ograniczenia mają niewielki  
wpływ na jakość powietrza, dużo bardziej szkodzą miejscowości wokół krakowa gdzie domy ogrzewa się węglem.

Jak wyżej, prawo powinno być proste i  równe dla wszystkich. Jestem za złagodzeniem wymaganych norm, ale obowiązujących wszystkich obywateli. SKOK NA KASĘ! Po opłacie będzie truło mniej? Prawo powinno być proste. Łagodniejsze zasady ale obowiązujące wszystkich.

############# 3 lata to lepszy czas, 5 to raczej za długo wjazd za opłatą ma sens, ale powinien zostać wprowadzony tylko jako opcja na jakiś czas np 5-7 lat od wprowadzenia, po tym czasie już bez wyjątków każdy 
ma spełniać warunki 

pojazdy historyczne/zabytkowe powinny być zwolnione bezterminowo 

############# Okres wyłączenia powinien być krótszy - 3 lata Popieram takie rozwiązanie. Jak ktoś okazyjnie potrzebuje dojechać starszym autem do urzędu, niech wjedzie za opłatą. Opłata jest potrzebna aby 
minimalizować takie sytuacje i  mobil izować tych co jeżdżą częściej do wymiany samochodu.

Wyłącznia brzmi rozsądnie - ważne jest aby dobrze działał system kontroli .

############# Strefa Czystego Transportu nie powinna być wprowadzona w Krakowie. Wystarczą zapisy ustawy o elektromobilności. Wszystkie miejsca powinny być ogólnodostępne, a nie tylko wybrane. Przepisy te są dyskryminujące. Nie powinny być wprowadzone. Każdy powinien móc przejechać przez Kraków. Niby taki otwarty Kraków, a coraz więcej dyskryminacji  dla uboższych, starszych. Bogaty może więcej? Wszystko na sprzedaż? Smutne czasy. Wszyscy powinni móc wjechać do Krakowa. Pod płaszczykiem ekologii  wprowadzane są coraz bardziej dyskryminujące przepisy, ograniczające 
zagwarantowane konstytucyjnie swobody obywatelskie.

############# Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji  „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia 
dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 l ipca 2025 roku, przy czym 
sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję l iczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji  świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – 
budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji  
„tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces 
legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie 
zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli  nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – 
tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 l ipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność 
tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia 
szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję l iczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów samochodowych (np. w ciągu Mostu 
Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji  
świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i  strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum 
– do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii  pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. Krasińskiego jest 
stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i  potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni  być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i  gmin leżących w 
promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. 
szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i  minimalna 
norma emisji  Euro nie są wymogami adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.

W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe 
– norma do 100ppm), który jest powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez si lnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów 
ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli  obniżyć tarcie. Taki efekt uzyskali  poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość 
szybko ulegają zużyciu i  nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna 
blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została pozbawiona parametru HC. 
Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.

Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji  fabrycznej. Jest tak ponieważ w 
latach, gdy zostały wyprodukowane obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT 
obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie 
wjedzie legalnie.

Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską 
normę Euro, ale w Polsce zostanie zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz 
rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami 
sprowadzonymi z USA.

W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i  na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z 
si lnikami diesla posiadające układy recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w 
niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z si lnikami diesla 
spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z 
nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji  spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z silnikami 
diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych 
Niemieckich miastach, gdzie pomimo dużej l iczby użytkowanych samochodów z si lnikami diesla starszej konstrukcji  l imity NO2 nie są przekraczane.

estem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

Właściciel samochodu nie może być poszkodowany przez zmiany prawa w sytuacji , gdy nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i  nigdy  nie powinny dotyczyć pojazdów nabytych przed tym, 
jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i  dopuszczonego do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej opcją w chwili , gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i  dlaczego zrezygnuje 
ze swego pojazdu i  go sprzeda.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i  spowoduje szkodę u sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i  musi ponieść większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę atrakcyjną dla nabywcy, a 
jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do zakupu).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Jeżeli  miałaby obowiązywać strefa, to miasto powinno wprowadzić najszerszy możliwie katalog wyjątków tak aby nie było potrzeby tworzenia systemu 
pobierania opłat. 
Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego 
do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i  
konfliktów społecznych.
Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub 
homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić 
źródło nowych podziałów i  konfliktów społecznych.

Prawo powinno być sprawiedliwe i  równe dla wszystkich. 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę przemieszczania 
się i  korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie szlaków komunikacji. 
Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco ograniczają prawo 
własności, swobodę przemieszczania się i  możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych biznesów).

Emisja z transportu to niewielki  ułamek emisji  szkodliwych substancji . Przy tym SCT promują pojazdy elektryczne (obok napędzanych gazem ziemnym i 
wodorowych, których praktycznie nie ma na rynku, tylko one na pewno – przy obecnym kształcie ustawy – będą mogły wjeżdżać do stref), które – biorąc 
pod uwagę proces ich produkcji , eksploatacji (w tym produkcji prądu – w dużym stopniu z paliw kopalnych) i  utylizacji  – wcale nie są przyjazne dla 
środowiska.

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

############# nigdy nie powinno zostać to zatwierdzone bardzo zla propozycja nie poprawi sytuacji  powietrza tak jak piece nie poprawiły kolejny sposób na wyciągnięcie pieniędzy od mieszkańca aż odechciewa 
się tu mieszkać 

kontynuować to co jedt elektryki bus pas ale nie ruszać pozostałych dla mieszkańców Krakowa obecnych powinno być bez l imitu dlaczego mam za 5 lat wymieniać samochód jeśli  to mój samochód i  dlaczego musze się go pozbyć? zebym mógł do domu i po swoim mieście jeździć tylko to jest aby wydobyć pieniądze q i  tak powietrze się nie poprawi wszystkie auta mieszkańców a nie tylko zabytkowe

############# Bez strefy w ogóle w Krakowie Jest to niepotrzebne Jest wiele takich miejsc a może zbyt wiele aby taką strefę stworzyć - szpitale, dworce, miejsca kultury Nie wszędzie można dojechać transportem Często są 
ludzie schorowani, z dużym bagażem czy sprzętem - firmy remontowe itp. ludzie z wózkami i  dziećmi 

Polska wychodzi przed szereg wypełniając durne założenia UE aby móc otrzymać pieniądze z planu doborowy kraju Tylko jakim kosztem ? Niemcy już 
rezygnują z samochodów elektrycznych, Niemcy korzystają z węgla i  będą korzystać Generalnie rośnie wydobycie węgla na świecie, a w PL wszystko chcą 
zamknąć Tak nie powinno być Najwiejsze firmy będą zamykać swoje nieekologiczne biznesy, aby poza UE, je otwierać tam gdzie nie ma takich obostrzeń, i  
To jest taka ekologia - chyba dla najbogatszych A dla zwykłych ludzi to Hipokryzja i  męczarnia w imię pseudo ideologii .

Nie powinno być w ogóle tej strefy No bomba - czyli  najbogatsi dalej rządzą i  wtedy już jest eko spoko Tak ? Bzdura bzdura bzdura Lotnisko w Balicach będzie rozbudowywane mimo negatywnego wpływu na środowisko i  l iczne protesty mieszkańców -   I to jest ok 
a ludziom chcą ograniczyć prawo do poruszania się autami Czas pandemii pokazać, kiedy to smog też był ogromny , a ruch na drogach prawie nieobecny, 
że pojazdy na drogach mają znikomy wpływ na środowisko  

############# Sct powinna objąć ścisłe centrum Negatywnie. Jak zapłacą to wtedy te spaliny wylecą z Krakowa?
#############  SCT powinna obejmować przede wszystkim obszar 1 obwodnicy Krakowa. Bezwzględnie. Może zostać później rozszerzona do obszaru terenu obejmującego 2 obwodnicę Krakowa. Nie dalej. Powinny to być wszystkie punkty Park and Ride w Krakowie lub dojazdy do zajezdni tramwajowych, autobusowych lub wspólnych (autobusowych i  

tramwajowych), gdzie będzie można przesiąść się z własnego auta do komunikacji publ icznej. 
Nie zgadzam się na wymaganie, aby po 2030 r. diesle wyprodukowane po 2018 roku lub spełniające normę Euro 6dT mogły swobodnie poruszać się po 
mieście. Wymaga to od wielu właścicieli  aut zakupu pojazdu o wiele droższego. Niestety nie każdego stać na taki zakup, a to będzie prowadzić do 
wykluczenia społecznego i  / lub zawodowego takich osób. Ponadto wprzypadku decyzji zakupu będzie to się wiązać z zmuszeniem ludzi do znacznego 
zadłużania się, aby zakupić pojazd który spełni jedno z wymagan. Jest to bardzo niesprawiedliwe. Uważa, że wymaganie powinno być znacząco obniżone. 
A zaostrzanie, podnoszenie kryteriów winno być wydłużone, aby pozwolić ludziom na zaadoptowanie się do zmian. Powinny to być cykle 10 letnie, po 
których następuje podwyższenie wymagań względem diesli .

Jest to pośrednie rozwiązanie. Proponuję rozwiązanie przedstawione przeze mnie w odpowiedzi na pytanie nr 3. Okres wyłączenia dla mieszkańców powinien zostać na poziomie 5 lat, a nawet winny zostać wydłużony do 10 lat. Uważam to za skok na kasę obywateli. Większość właścicieli  nie będzie stać na zmianę auta, więc będą musieli  płacić. Wówczas zarobi miasto, a problem 
smogu zostanie. Problemem nie są wyłącznie pojazdu. Problemem są stare piece używane do ogrzewania w mieście, ale przede wszystkim wokół miasta (tzw. 
Obwarzanek krakowski). To z tym trzeba zrobić porządek. 

Uważam, że pojazdy na kościelne osoby prawne nie powinny być wykluczone, a włączone. Wykluczone powinny zostać pojazdy służb (ochotnicza lub 
państwowa straż pożarna, karetki i  policja).

############# Strefa jest zbyt szeroka. Proponuję ją maksymalnie ograniczyć - tylko do obszaru ograniczonego drugą lub trzecią obwodnicą Krakowa. Dojazd do wszystkich parkingów typu 'Park and Ride' poza obszarem III obwodnicy musi być wyłączony ze strefy. Wymogi dot. wszystkich norm emisji  powinny zostać obniżone o jeden poziom. Okres ten powinien zostać wydłużony do 10 lat aby umożliwić naturalne przejście na nowsze samochody.
Aby uniknąć wykluczenia wyłączenie powinno dotyczyć nie tylko mieszkańców samego miasta, ale też powiatu krakowskiego lub gmin przyległych.

Aby ograniczyć ruch o połowę wprowadzić zasadę zakazu wjazdu na podstawie parzystości/nieparzystości numeru na tablicy rejestracyjnej (w dni  parzyste 
tylko numery parzyste itd). Zrezygnować całkowicie z opłat i  całej administracji . 

dodać mieszkańców gmin ościennych oraz wydłużyć czas do 10 lat.

############# Granica strefy max. druga obwodnica Krakowa. Żadne miasto na świecie nie zostało w całości objęte SCT. Proponuję dla samochodów benzynowych normę min. Euro3 a dla diesla min. euro5 Zastosować dla wszystkich wjeżdżających do Krakowa, pracujących lub uczących się w Krakowie  (nie tylko mieszkańców) taki sam okres przejściowy - 5 lat Beznadziejny pomysł. Wynika z niego, że nie chodzi o poprawę jakości powietrza tylko o zasilenie kasy miejskiej i  karanie osób, których nie stać na wymianę 
samochodów na spełniające wymagania strefy.

Gospodarka Krakowa opiera się o podatki płacone przez przedsiębiorców mających swoje działalności na terenie Krakowa, u których pracują w 
większości osoby spoza Krakowa. W obecnej wersji  SCT przedsiębiorcy stracą ręce do pracy bo pracownicy nie będą mogli  dojechać. W wyniku tego 
zakłady pracy mogą zostać przeniesione do gmin ościennych i  Kraków zostanie pozbawiony wpływu podatków. Tak samo będzie z uczelniami, szkołami i  
instytucjami świadczącymi zajęcia dodatkowe pozalekcyjne gdyż osoby uczące się nie będą mogły dotrzeć na zajęcia.
Proponuję poszerzyć l istę wyjątków o pracujących, uczących się lub korzystających z zajęć dodatkowych w Krakowie.

############# Należy jej nie wprowadzać. Polacy nie są krajem Europy zachodniej i  nie stać nas na nowe auta. Liczba takich miejsc jest całkowicie niewystarczająca. Proszę o dotacje do auta spełniającego normy etc ;) A co z mieszkańcami gminy ościennych którzy pracują w Krakowie? Niestety sieć transportu publicznego nie jest jeszcze rozwinięta jak powinna być. Pracując w centrum Krakowa 12 godzin niemalże należało by dokładać to co się zarobiło... Żal...
############# - strefa powinna funkcjonować tylko w obrębie Plant, objęcie nią całego miasta przy braku wystarczająco dużych bezpłatnych (!) parkingów na jego obrzeżach jest absurdem

- brak jakichkolwiek podstaw do wyłączania pojazdów instytucji państwowych i  samorządowych (przecież zanieczyszczają powietrze w takim samym stopniu jak samochody prywatne) 
---- vide pkt. 1 zbyt rygorystyczne warunki, powinno zostać jak w uchylonej uchwale : benzyna od 2000 r, diesel od 2010 r mieszkańców strefa nie powinna w ogóle dotyczyć (jest to pozbawienie prawa do korzystania z własności w postaci samochodu przy jednoczesnym obowiązku opłacania m.in. OC, abonamentu parkingowego itp) - chyba, że miasto sfinansuje im zakup nowego samochodu wyciąganie kasy - czyli  jak zapłaci to jednak nie szkodzi ?

############# Strefa powinna byc zmniejszona do maksymalnie 1 obwodnicy bądź całkowicie wycofana Strefa powinna byc zmniejszona do maksymalnie 1 obwodnicy bądź całkowicie wycofana  NIe można blokować wjazdu pojazdom które zostały legalnie zakupione i  sa sprawne. Strefa powinna byc zmniejszona do maksymalnie 1 obwodnicy bądź całkowicie wycofana Czyli  pieniądze nie ekologia.
############# Uważam, że nie powinna zostać wprowadzona Uważam, że nie powinna zostać wprowadzona Uważam, że nie powinna zostać wprowadzona Uważam, że nie powinna zostać wprowadzona Uważam, że nie powinna zostać wprowadzona Uważam, że nie powinna zostać wprowadzona
############# przede wszystkim nie powinno się ustalać że dany pojazd musi być wyprodukowany po danym roku i  spełniać daną norme, to że jakieś auto to spełnia nie oznacza że jest ekologiczne... tak samo auto starsze nie oznacza, że truje ludzi. To jest chore. Nie każdego stać na wymiane 

samochodu, bo ktoś sobie wymyślił jakieś pseudo eko rzeczy, które z ekologią nie mają nic wspólnego. Jest to niedopuszczalne, żeby ograniczać ludziom poruszanie sie własnym samochodem. Powinno sie nakazać starszym pojazdom (nowszym też..) coroczne badania które 
potwierdzą czy auto produkuje za dużo szkodliwych substancji  czy nie i  na tej podstawie decydować czy dane auto jest "eko".

Ograniczyć poruszanie się można w centrum, ale w całym mieście jest to niedopuszczalne. Nie powinno się z góry zakładać, że każde auto wyprodukowane przed określonym rokiem, które nie spełnia wyższych norm emisji , jest nieekologiczne. 
Taka ocena jest zbyt uproszczona i  nie ma bezpośredniego związku z rzeczywistym wpływem na środowisko. Nowsze samochody, które formalnie 
spełniają aktualne normy emisji  spalin, mogą w praktyce okazać się bardziej szkodliwe niż starsze pojazdy. Decydujące znaczenie ma rzeczywisty stan 
techniczny pojazdu oraz jego bieżące emisje, a nie tylko data produkcji  i  formalna norma spalin.

Zamiast automatycznie uznawać starsze pojazdy za nieekologiczne, warto wprowadzić coroczne kontrole, które w sposób obiektywny sprawdzałyby 
poziom emisji  szkodliwych substancji . Dzięki temu możliwe byłoby skuteczniejsze ograniczenie faktycznego zanieczyszczenia powietrza, bez 
dyskryminowania pojazdów, które mimo wieku są w dobrym stanie technicznym i emitują stosunkowo niewielkie i lości szkodliwych substancji .

Mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość swobodnego poruszania się własnymi, SPRAWNYMI technicznie samochodami, bez żadnych okresów wyłączenia. Czyli jeśli  zapłacę, to moje „nieekologiczne” auto nagle stanie się ekologiczne, tak? Wszystko już napisałam wyżej i podtrzymuje swoje zdanie.

############# Oddalić w całości "Strefa Czystego Transportu". Nie procedować, nie wdrażać. Oddalić w całości "Strefa Czystego Transportu". Nie procedować, nie wdrażać. Oddalić w całości "Strefa Czystego Transportu". Nie procedować, nie wdrażać. Oddalić w całości "Strefa Czystego Transportu". Nie procedować, nie wdrażać. Oddalić w całości "Strefa Czystego Transportu". Nie procedować, nie wdrażać. Oddalić w całości "Strefa Czystego Transportu". Nie procedować, nie wdrażać.
############# Strefa winna obejmować jedynie wewnątrz Plant, ewentualnie w granicach  Alei 3 Wieszczów, Wisłą, Grzegórzecką, Beliny Prażmowskiego, Prandoty i  29 Listopada. W wybranym obszarze musi być dojazd do Kliniki Nowotworowej na Garncarskiej i  szpital Dietla. Benzynowe silniki  nawet w najstarszej wersji  EURO mogą wjeżdżać ale z si lnikami diesla EURO 3 i  wyższej. Z wyłaczeniem terenów wewnątrz Plant. wjazd do strefy ( wewnątrz Plant) tylko hybrydy lub elektryczne. Pozostały obszar jak w poprzednim pytaniu co najmniej 10 lat z wyłączeniem mieszańców realnie tam zamieszkałych. Bez sensu. Jak mieszka w strefie to dlaczego nowy podatek ma płacić? Dla mieszkańców i  uprawnionych wjazd bezpłatny! Mieszkańcy strefy wjazd bezpłatny. Krakowianie zamieszkali  poza strefą opłata jak za parkowanie na godziny ale za parkowanie już nie ma dodatkowych 

opłat. 
Wyjątek dla osób powyżej 70 lat , którzy płacą tylko za parkowanie, tak jak dotąd.

############# Należy zdecydowanie ograniczyć strefę do granic II obwodnicy - jedynej domkniętej obwodnicy Krakowa Powinny to być dodatkow wszystkie parkingi P+R w Krakowie Dla samochodów benzynowych ok, zdecydowanie zbyt rygorystyczne normy dla Diesli , SCT nie powinna obejmować diesli  od Euro5
############# Nie chcemy wporowdzania SCT w Krakowie Każdy z zaproponowanych obszarów jest zły. Nie wprowadzać obszarów Strefy Czystego Transportu Wszystkie samochody od 2010r powinny muc wjeżdzać do SCT. Proponuję wprowadzić zakaz poruszania się samochodami o pojemności większej niż 20 lat na wprowadzenie SCT. I rozszerzyć wjazd o okoliczne Gminy. Nie wprowadzać opłat niech każdy samochód może wjechać. Lista jest zbyt krótka, 



############# SCT w pierwszym etapie powinna pokrywać się jedynie ze strefą A płatnego parkowania Każdy Park and Ride powinien być objęty możliwością dojazdu spoza strefy bez względu na poziom emisji . Powinna istnieć możliwość dojazdu do każdego 
szpitala lub przychodni

Dla samochodów osobowych powinna być dopuszczona norma euro4, oddzielna kwalifikacja powinna dotyczyć samochodów ciężarowych oraz 
autovusów

Każdy kto płaci podatki w dowolnym urzędzie skarbowym w Krakowie powinien być wyłączony z wymagań SCT Wprowadzenie opłat nie przyniesie żadnych korzyści. Dodatkowe pieniądze nie zostaną przekazane na ekologiczne rozwiązania w mieście Należace do krakowian cyzli osób zameldowanych czy zamieszkujących Kraków? przepis nie jest precyzyjny. Zarejestrowanie pojazdu jako specjalny to 
nie problem, samochody zabytkowe to mała cześć pojazdów poruszająca sie po mieście.

############# Nie powinno się ograniczać ludzia komunikacji własnej! Każdy ma prawo jezdzic  tym czym.chce i  na co kogo stac !  Skrabonka  do zarabiania kasy
############# Granica SCT, według mnie nie powinna obejmować całego miasta. Wystarczającym, byłoby ograniczyć ją do obszaru "A" strefy płatnego parkowania. Jak w pkt.1. Należy zaproponować pewne alternatywy, mające na celu zniwelowanie emisyjność CO2, NOx starszych pojazdów, jak miało to miejsce w przypadku 

Mecedesa z 1982r (artykuł poniżej). 

https://autokult.pl/konsternacja-w-niemczech-42-letni-mercedes-240d-czystszy-niz-nowoczesne-diesle,7097448441378945a

Rok produkcji  nie jest adekwatnym wyznacznikiem. Można posiadać 30 letnie bardzo zadbane auto, lub np. 3 letni pojazd, który tylko w dokumentach 
spełnia odpowiednie normy.

Jest to zbyt krótki okres. Dopuszczenie do wjazdu po uiszczeniu opłaty, to właściwa alternatywa. ..oraz pojazdy należące do przedstawicieli  grup zawodowych takich jak: strażacy, policjanci, lekarze itp, którzy wykonują zawód na terenie Krakowa, a 
zamieszkują poza nim.

############# Należy zmniejszyć powierzchnię SCT do ścisłego centrum - Obręb Rynku Głównego i  centrum Kazimierza. Nie wiek samochodu a rzeczywiste wyniki badań technicznych powinny być brane pod uwagę. W rzeczywistości nalezy walczyć z piecami w domach jednorodzinnych w 
gminach ościennych a nie z samochodami w centrum. Zmniejszenie ruchu w centrum należy rozwiązać w inny sposób - np poprzez wprowadzenie opłaty za wjazd do centrum, a nie dyskryminację osób które chcą posiadac starszy samochód. Posiadanie samochodu utrzymanego 
w dobrej kondycji , a starszego, jest o wiele bardziej ekologiczne niż ciągła produkcja nowych samochodów i ich uzywanie. Ponadto nalezy wziasc pod uwage LPG!

Wobec powyższego - jest to bez sensu. Nie rok produkcji  a rzeczywisty skład spalin powinny byc brane pod uwagę. Wiele starszych samochodów w rzeczywistości ma czystsze spaliny niż 
nowsze rocznikowo a tym samym klasowo pojazdy. Ponadto wiele z pyłów powstałych z transportu to efekt ścirania się opon i  klocków hamucowych - 
nalezy upłynnić ruch poprzez eliminację wielu świateł. 

Dodatkowo nalezy ujac LPG jako o wiele mniej trujace srodowisko paliwo.

Tak, lepiej wprowadzic oplate za wjazd do centrum i zmniejszyc obszarowo SCT. Tak, to dobre rozwiazanie jesli  nie zostana wprowadzone inne wytyczne. To bardzo dobrze i  rozsadnie

############# Strefa powinna obejmować możliwie NAJMNIEJSZY obszar, skoro jest prawny wymóg jej powstania. Obszar ścisłego centrum (Planty) to maksymalny obszar, który powinna objąć. Cały obszar poza pierwszą obwodnicą (Planty) powinien być wolny od strefy. Istnieją pojazdy spełniające wymagania wyższej kategorii  Euro, mające wg homologacji  niższą kategorię tylko dlatego, że zostały wyprodukowane przed 
wejściem w życie bardziej restrykcyjnych norm. A to stawia pod znakiem zapytania używanie tych norm jako wyznacznika.

Starsze pojazdy i  tak umrą w swoim czasie, wystarczy objąć ograniczeniami tylko nowo zakupowane przez mieszkańców pojazdy a istniejące pozostawić do momentu sprzedaży lub złomowania bez restrykcji . Opłaty za wjazd są najwyższą formą absurdu i  nie spowodują w magiczny sposób, że taki pojazd będzie nagle ekologiczny. 
To ukryta forma podatku, nic więcej.

W pierwszej kolejności należy zdjąć jakiekolwiek ograniczenia dla pojazdów zabytkowych i  historycznych. Paradoksalnie takie pojazdy (w skali roku) 
emitują mniej zanieczyszczeń niż te dozwolone w obecnym projekcie, bo przez większość czasu są ukryte w garażach i  nie służą do codziennej jazdy.

Mam trzy takie pojazdy, łącznie w ciągu roku przejechały około 10 tysięcy ki lometrów, z czego połowa dotyczyła podróży jednym z nich po Europie, z dala 
od Krakowa.

############# Należy zrezygnować z pomysłu Strefy Czystego Transportu. Należy zrezygnować z pomysłu Strefy Czystego Transportu. Należy zrezygnować z pomysłu Strefy Czystego Transportu. Należy zrezygnować z pomysłu Strefy Czystego Transportu. Należy zrezygnować z pomysłu Strefy Czystego Transportu. Należy zrezygnować z pomysłu Strefy Czystego Transportu.
############# Jestem za żadna strefą. Wolne miasto dla wszystkich. Kraków bez strefy. Wszystkie auta zarejestrowane przez mieszkańców Krakowa przed 2025;rokiem mają dożywotni wjazd jeśli pozostają w rodzinie w tym dziedziczeniu. Dożywotnie auta. Jeśli  nocuje w Krakowie nie płaci za strefę. Jeśli  jednodniowy wjazd , a płaci za bilety komunikacyjne, wejścia do muzeów i atrakcji  miasta nie płaci. Strefa 

płatnego parkingu jest wystarczająca opłata.
Począwszy od wszystkich aut urzędowych i  ich struktur zwolnione. Dla mieszkańców auta turystyczne, 4x4, campery i  inne które nie są traktowane 
zarobkowo tylko w celach prywatnych. 

############# Jest zbyteczne. Nie jest. To alienacja osób biedniejszych. standard emisji  nie oznacza że auto spala mniej. Brak SCT> To alienacja osób biedniejszych. Jak wyżej.
############# Absolutnie  żadnej strefy Całe miasto powinno być dostępne dla wszystkich mieszkańców niezależnie od posiadanego majątku. Żadnej strefy Wnosze za tym aby przede wszystkim usprawnić transport publiczny. Absolutnie żadnych wymagań dotyczących euro. Mieszkam pod Krakowem i czuję się jego częścią , to jest skandal. Absolutnie nie , miasto ma być dostępne dla wszystkich bez segregacji majątkowej. Miasto dla wszystkich nie dla bogaczy!
############# Obecnie SCT powinna obejmować obszar wewnątrz II obwodnicy. W ciągu kilku (np. 5 lat) może być powiększana dp l ini i  istniejącej lub projektowanej III obwodnicy, ale po wybudowaniu sieci prawdziwych parkingów P&R (w znaczeniu: na kilka tysięcy, a nie na kilkadziesiąt 

aut). 
Duże markety. Dworzec Główny, Galeria Krakowska. Wszystkie szpitale, wszystkie parkingi P&R + publiczne (np. przy MNK, czy Pl na Groblach); mogą mieć 
wyznaczone trasy dojazdowe, dla uniknięcia zamieszania. Duże trasy tranzytowe.

EURO 4 powinno być granicą przynajmniej na najbliższe 5 lat, dla wszystkich typów samochodów Wyłączenie powinno dotyczyć PRZEDE WSZYSTKIM nie mieszkańców Krakowa, przecież oni nie wybierali  władz miasta. Jest to jakiś ratunek dla tych, którzy muszą korzystać z miasta sporadycznie. Obszar na zewnątrz III obwodnicy powinien być dostępny bez opłat. Mieszkańcy powiatu krakowskiego - przecież nawet siedziby powiatu są w obszarze strefy; objęcie ich wymogami SCT może prowadzić do wykluczenia w 
dostępie do przysługujących im usług publicznych.

############# SCT nie może obejmować całego miasta ani  żadnej jego części objętego ruchem samochodowym., j. w. 
pozostawienie jedynie części miasta dla kierowców spowoduje większe oblężenie np. Prokocimia czy P&R, co może spowodować większą emisję spalin 
właśnie w tych miejscach, 

Rok produkcji  samochodów wymusza na mieszkańcach zmianę pojazdu co nie jest zgodne z wolnością  wyboru. Jeżeli  miałaby  być wprowadzona SCT  to tylko dla obcych rejestracji  ( spoza Krakowa i  tzw. obwarzanka, tj. rej. KR, KRA, KWI, KPR) Zarabianie na tzw. czystym powietrzu nie poprawi sytuacji  na drogach Oczywiście, ale są objęci osoby niepełnosprawne i  ich opiekunowie! (sytuacje kiedy kierowca jedzie po osobę niepełnosprawną będąc samemu w 
pojeździe) 

############# Dłuższy czas na zakup nowego samochodu, SCT wtedy, kiedy w innych miastach. Nie musimy być tu pierwski, skoro ogormna większość mieszkańców ma auta, które nie spełniają normy. Czas powinien być zdecydowanie dłuższy, auta dostosowane do SCT dla części mieszkańców są po prostu za drogie. Dlaczego Kraków wyrywa się do bycia miastem, w którym będą takie restrykcie? Mieszkając w Wieliczce moża mieć starsze auto, a w Krakowie już nie - to wbrew 
konstytucji , równości i  sprawiedliwości społecznej. 

Skandaliczne, bo w wielu miastach polskich obywatele nie będą mieć takich problemów. 

############# Takiej strefy nie powinno być. Nie powinno być takiego podziału, mieszkańcy Krakowa także często korzystają ze swoich samochodów z których część nie spełnia norm wymaganych wSCT,również w dni wolne masowo wyjeżdżają poza Kraków często do popularnych miejscowości zanieczyszczając powietrze. 
############# Stare miasto, do 2 obwodnicy (Aleje Trzech Wieszczów, Dietla) + Kazimierz

Przede wszystkim, zgodnie z wyrokiem WSA, powinna to być STREFA, czyli  wydzielona część miasta. Obecny projekt, po raz kolejny próbuje objąć zasięgiem SCT praktycznie całe miasto (z ki lkoma nieistotnymi wyjątkami), co stanowi jawną próbę ominięcia prawa i  wyroku WSA

Park and ride powinny wyznaczać maksymalne granice strefy Diesel do EURO5 jest wystarczający (praktycznie wszystkie miasta zachodnioeuropejskie ustawiły SCT do EURO5)
Wymóg EURO6dt do 2030 r. jest bez sensu, gdy wymogi są takie same jak w EURO6, zmienia się jedynie sposób ich pomiaru - samochody jednej 
generacji, z tymi samymi jednostkami napędowymi mają EURO6 lub EURO6dt w zależności od rocznika produkcji , wyłącznie z powodu zmiany sposobu 
homologacji

Takie rozwiązanie dodatkowo pogłębia główny problem SCT, jakim jest wykluczenie majątkowe biedniejszych mieszkańców Limit dni dla pojazdów zabytkowych jest bez sensu - w praktyce uniemożliwia posiadanie pojazdu zabytkowego przez mieszkańca krakowa - pojazdy 
zabytkowe powinny być zwolnione z wymogów strefy całkowicie

Nie widzę powodu wprowadzenia wyłączenia dla kościelnych osób prawnych - dlaczego kościół ma być "równiejszy" wobec prawa?

############# Zmodyfikować strefę do obszaru pokrywającego się ze strefą płatnego parkowania Rok produkcji  samochodu jest bez sensu, bo nie jest on w żaden sposób powiązany z emisją. Należy usunąć to wymaganie i  pozostawić jedynie 
spełnianie odpowiedniej normy Euro. Będzie to prostsze i  bardziej adekwatne do rzeczywistości. 

Oceniam negatywnie. To daje furtkę do zatruwania powietrza ludziom, którzy są skłonni  zapłacić w zamian za przymknięcie oka. 
Ponadto, jeśl i  miałaby istnieć taka opłata to powinna ona dotyczyć i lości przejechanych kilometrów wewnątrz SCT a nie czasu przebywania w niej. Jeśl i  ktoś 
parkuje samochodem przez 2 tygodnie i  nawet go nie uruchamia to nie zatruwa wtedy środowiska.

############# Nie wprowadzać Strefy Czystego Transportu Nie wprowadzać Strefy Czystego Transportu Nie wprowadzać Strefy Czystego Transportu Nie wprowadzać SCT Nie wprowadzać Strefy Czystego Transportu
############# Jestem przeciwny jakiejkolwiek strefie czystego transportu w naszym mieście. Uważam że wolność obywateli  do posiadania samochodu jest wolnością zapisaną w konstytucji  i  segregowanie ludzi na bogatszych i  biedniejszych (na tych których nie stać na wymianę auta) to 

właśnie łamanie podstawowych praw człowieka. Jeśli  strefa musi zostać wprowadzona (bo tak zakłada ustawa) mogłaby być wprowadzona w ścisłym centrum i tylko tam (ewentualnie w obrębie alei - co pozwoliłoby starym autom omijać centrum) - ale na pewno nie na obszarze 
III obwodnicy i  poza nią!!!. Problem zanieczyszczeń można rozwiązać poprzez wprowadzenie dokładniejszych badań technicznych aut np. poprzez badanie spalin na stacjach kontroli  pojazdu. To dałoby miarodajne dane które auto na prawdę jest źródłem problemów, ale takie 
rozwiązania moim zdaniem (jeśli  już muszą) powinny być wdrożone w całym kraju.

Jestem przeciwny wprowadzania strefy czystego transportu. Każdy ma prawo do leczenia a ludzie z poza Krakowa potrzebują dojeźdzać nie tylko do 
szpitali  ale także do klinik, lekarzy czy poradni które znajdują się w każdym miejscu w Krakowa. Ponownie, tutaj zakaz dostępu do lekarzy dla 
najbiedniejszych spoza Krakowa jest łamaniem elementarnych podstaw konstytucyjnych. Nie wspominająć już o pozostałych miejscach do których 
przyjazd osób z poza Krakowa jest niezbędny (placówki dyplomatyczne, urzędy, sądy itp.).

Jako mieszkaniec, absolutnie nie zgadzam się z tym że silniki  benzynowe spełniające normę Euro 4 będą mogły wjeźdzać i  przebywać na terenie strefy a 
auta z napędem diesela spełniające Euro 6 już nie! Ostatnio zmieniłem auto z 2003 roku (benzyna, Euro 4) z zepsutym silnikiem, wydzielającym ogromne 
zanieczyszczenia z rury wydechowej (czarny dym) na nowoczesne auto z 2015 roku (diesel, Euro 6) spełniające i  posiadające wszystkie elementy 
redukujące spaliny (fabryczny DPF regulanie przeglądany i  czyszczony, AdBlue zmieniający tlenek azotu na wolny azot i parę wodną itp.)
Nie wyobrażam sobie że nowoczesnym autem (którego kredyt będę spłacał praktycznie do czasu wprowadzenia zakazu) nie będę mógł poruszać się ani w 
ogóle go posiadać na terenie swojego miasta. Auta z silnikiem diesla spełniające Euro 6 powinni być bezwzględnie i całkowicie wyłączone z 
jakichkolwiek zakazów. Dlaczego auto z 2003 roku z zepsutym silnikiem ma mieć prawo jeździć po Krakowie a nowoczesne auto z 2015 roku 
(wydzielające zgodnie ze specyfikacją dużo mniej zanieczyszczeń już nie!!!)
Jeśli  strefa w takim kształcie wejdzie w życie, 2030 rok będzie z pewnością ostatnim rokiem w którym będę mieszkał w tym mieście i  płacił podatki. Nie 
wyobrażam sobie mieszkać  w miejście które nie toleruje podstawowych praw człowieka, wyklucza najbiedniejszych i  jest najnormalniej 
niesprawiedliwa. Wyprowadzka z takiego miasta jest oczywista, myślę że nie tylko dla mnie. Chciałem takżę poinformować że jeśl i  strefa w takim 
kształcie wejdzie w życie w tym roku to natychmiast przeniosę także miejsce rozliczania PIT'u do miasta rodzinnego wraz z żoną, nie chce aby miasto i  
jego bezsensowne decyzje były finansowane z moich podatków (tutaj dodam że jako obywatele nie czerpiemy żadnych korzyści z posiadania Karty 
Krakowskiej) a teraz w nagrodę za płacenie tutaj bardzo sporych podatków zostają na nas nakładane tylko to nowe ograniczenia.

Tak jak wyżej napisałem, nie zgadzam się z wprowadzaniem strefy a mieszkańcy powinni być całkowicie wyłączeni z jej wymogów. Nie zgadzam się z założeniami tej l isty. To są dodatkowe ograniczenia uniemożliwiające swobodne życie w tym mieście. Jest to niesprawiedliwe dla każdej 
grupy społecznej która posiada już auto i  wcześniej nie było ostrzeżona o tym że decyzje które podejmowania (często majątki życia, kredyty) teraz zostaną 
przekreślone, zakazane lub ograniczone.

############# Strefa Czystego Transportu ma jedynie sens w ścisłym centrum - Stare Miasto. SCT powinna obowiązywać jedynie w ścisłym centrum - Stare Miasto. Wymagania co do standardu emisji  Euro są bardzo wysokie i  wykluczą komunikacyjnie wiele osób, których nie stać na nowe auto. Niestety komunikacja 
zbiorowa w Krakowie nie jest idealna i  czasem przejazd autobusem czy tramwajem trwa 40 minut, kiedy autem 20. Również nie wyobrażam sobie 
robienia większych zakupów rodzinnych bez auta.

SCT nie powinno wejść w życie dla mieszkańców Krakowa i  osób spoza. Ten projekt to niestety zbieranie pieniędzy od ludzi i  wręcz hipokryzja. Jak zapłacę, mogę jeździć niespełniających wymagań autem po mieście? Najlepsze 
rozwiązanie w obniżeniu emisyjności i  smogu to przeznaczenie części budżetu Krakowa na pomoc ościennym gminom wokół Krakowa w wymianie starych 
pieców, które są największym problemem.

SCT nie powinno wejść w życie bo dyskryminuje i  mieszkańców Krakowa ze starszymi autami a nie stać ich na wymianę, osoby prowadzące biznes 
używając np. aut z napędem diesla do przewożenia wielkich gabarytów (np. meble i  części stolarskie), i  osoby spoza Krakowa, które zarabiają i wydają w 
Krakowie pieniądze, czyli  dokładają się do jego budżetu.

############# Nie uważam że należy ją zmienić Uważam że to dobra propozycja Dobrze uważam Uważam że grupa emerytów powinna być również włączona spod tego wymogu, że względu na dojazdy do ośrodków medycznych.
############# należy ją zlikwidować lub ograniczyć do co najwyzej rynku głownego jest zła gdyż jeżeli  ma tam dojechać to ma mieć tylko jedną trase, która może być zakorkowana; co jak będzie potrzebny szybszy dojazd cały kraków 

powinen być normalnie dostępny bez tej strefy
, każde auto powinno móc wjechać, w niemczech standard euro 1 jest dopuszczalny dla samochodów z si lnikiem benzynowym i euro 3 z si lnikiem diesla. 
Czemu mieszkańcy i  okoliczni mają niepotrzebnie wydawać pieniądze na samochody nowsze niż za granicą dodatkowo sct w niemczech w niektórych 
miastach powoli są wycofywane

powinno być wyłączenie dla wszystkich nie tylko dla mieszkańców i strefy nie powinno być wyłudzanie pięniędzy od biedniejszych obywateli 50 dni  w roku zabytkowe, czemu mają mieć l imit skoro w innych krajach i  miastach mogą wjeżdżać bez l imitu. 

############# Na początku strefa powinna obejmować teren ograniczony II obwodnicą Krakowa. Dopiero po otwarciu trasy pychowickiej i  zwierzynieckiej jako alternatywy dla alei Trzech Wieszczów można przejść do rozszerzenia strefy czystego transportu. Według mnie ta kompromisowa 
propozycja uspokoi nastroje społeczne oraz poprawi jakość powietrza w centrum miasta. W przypadku pozostania przy opcji  objęcia strefą całego miasta powinno się obniżyć wymagania do normy EURO 5. Przecież samo wykluczenie aut z silnikiem Diesla starszych niż 2010 
da znaczący efekt a jednocześnie nie będzie tak mocno wykluczać uboższych mieszkańców. W przypadku aut benzynowych norma EURO 4 będzie właściwa. Przepisy SCT powinny być łagodniejsze jednak powinny być wprowadzona jak najszybciej.

Wykluczenie kolejnych miejsc jest błędem bo będzie utrudniać egzekwowanie przepisów i znacząco obniży pozytywny wpływ ograniczeń. SCT dla Diesli  EURO 5 dla aut benzynowych EURO 4. SCT jak najszybciej ale w łagodniejszej wersji , która i  tak bardzo pozytywnie wpłynie na jakoś powietrza. Zaostrzenie przepisów co określony czas. Nie można wyceniać zdrowia mieszkańców, które jest bezcenne.

############# Uważam ze auta zabytkowe/historyczne powinny być zwolnione z SCT dożywotnio przez nieograniczony czas - są to w większości zadbane, wyselekcjonowane auta kolekcjonerów, którzy pokonują znikomą ilość km w porównaniu do użytkowników innych pojazdów. Limit 50 dni 
jest bezsensowny, powinien być zniesiony, weryfikacja tego będzie skomplikowana (w ustawie kampery np. nie mają l imitów 50 dni i  tak samo powinno by z autami zabytkowymi)

Uważam ze auta zabytkowe/historyczne powinny być zwolnione z SCT dożywotnio przez nieograniczony czas - są to w większości zadbane, 
wyselekcjonowane auta kolekcjonerów, którzy pokonują znikomą i lość km w porównaniu do użytkowników innych pojazdów. Limit 50 dni jest 
bezsensowny, powinien być zniesiony, weryfikacja tego będzie skomplikowana (w ustawie kampery np. nie mają limitów 50 dni i  tak samo powinno by z 
autami zabytkowymi)

Uważam ze auta zabytkowe/historyczne powinny być zwolnione z SCT dożywotnio przez nieograniczony czas - są to w większości zadbane, 
wyselekcjonowane auta kolekcjonerów, którzy pokonują znikomą i lość km w porównaniu do użytkowników innych pojazdów. Limit 50 dni jest 
bezsensowny, powinien być zniesiony, weryfikacja tego będzie skomplikowana (w ustawie kampery np. nie mają limitów 50 dni i  tak samo powinno by z 
autami zabytkowymi)

Uważam ze auta zabytkowe/historyczne powinny być zwolnione z SCT dożywotnio przez nieograniczony czas - są to w większości zadbane, wyselekcjonowane auta kolekcjonerów, którzy pokonują znikomą i lość km w porównaniu do użytkowników innych pojazdów. Limit 50 dni 
jest bezsensowny, powinien być zniesiony, weryfikacja tego będzie skomplikowana (w ustawie kampery np. nie mają l imitów 50 dni i  tak samo powinno by z autami zabytkowymi)

Uważam ze auta zabytkowe/historyczne powinny być zwolnione z SCT dożywotnio przez nieograniczony czas - są to w większości zadbane, wyselekcjonowane 
auta kolekcjonerów, którzy pokonują znikomą i lość km w porównaniu do użytkowników innych pojazdów. Limit 50 dni jest bezsensowny, powinien być 
zniesiony, weryfikacja tego będzie skomplikowana (w ustawie kampery np. nie mają l imitów 50 dni i tak samo powinno by z autami zabytkowymi)

Uważam ze auta zabytkowe/historyczne powinny być zwolnione z SCT dożywotnio przez nieograniczony czas - są to w większości zadbane, 
wyselekcjonowane auta kolekcjonerów, którzy pokonują znikomą i lość km w porównaniu do użytkowników innych pojazdów. Limit 50 dni jest 
bezsensowny, powinien być zniesiony, weryfikacja tego będzie skomplikowana (w ustawie kampery np. nie mają limitów 50 dni i  tak samo powinno by z 
autami zabytkowymi)

############# Czy do 2030r. zostanie zbudowany parking przy ul. Wielickiej, który pomieści wszystkie samochody, które dojeżdżają codziennie do pracy z Wieliczki? 
Zapewne były robione badania, i le samochodów wjeżdża codziennie do Krakowa oraz z której strony i  znany jest średni wiek pojazdów i wiadomo, że ten 
średni  wiek od wielu lat się niewiele zmienia, więc w 2030r będzie podobny. Czyli  wiadomo i le samochodów nie będzie miało prawa  wjazdu.

############# Uważam ze auta zabytkowe/historyczne powinny być zwolnione z SCT dożywotnio przez nieograniczony czas - są to w większości zadbane, wyselekcjonowane auta kolekcjonerów, którzy pokonują znikomą ilość km w porównaniu do użytkowników innych pojazdów. Limit 50 dni 
jest bezsensowny, powinien być zniesiony, weryfikacja tego będzie skomplikowana (w ustawie kampery np. nie mają l imitów 50 dni i  tak samo powinno by z autami zabytkowymi)

Uważam ze auta zabytkowe/historyczne powinny być zwolnione z SCT dożywotnio przez nieograniczony czas - są to w większości zadbane, 
wyselekcjonowane auta kolekcjonerów, którzy pokonują znikomą i lość km w porównaniu do użytkowników innych pojazdów. Limit 50 dni jest 
bezsensowny, powinien być zniesiony, weryfikacja tego będzie skomplikowana (w ustawie kampery np. nie mają limitów 50 dni i  tak samo powinno by z 
autami zabytkowymi)

Uważam ze auta zabytkowe/historyczne powinny być zwolnione z SCT dożywotnio przez nieograniczony czas - są to w większości zadbane, 
wyselekcjonowane auta kolekcjonerów, którzy pokonują znikomą i lość km w porównaniu do użytkowników innych pojazdów. Limit 50 dni jest 
bezsensowny, powinien być zniesiony, weryfikacja tego będzie skomplikowana (w ustawie kampery np. nie mają limitów 50 dni i  tak samo powinno by z 
autami zabytkowymi)

Uważam, że mieszkańcy Krakowa którzy do tej pory mają swoje samochody zarejestrowane nie powinni być objeci strefą. Jednak każdy nowo rejestrowany samochód (również przez mieszkańca, również używany) żeby wjechać do miasta musi spełniać SCT. Dzięki temu 
mieszkańcy zyskają przychylność do projektu, a z biegiem lat sami będą w naturalny sposób wymieniać auta na nowsze/bardziej ekologiczne - bo nowo rejestrowany samochód będzie musiał spełniać SCT. 

Uważam, ze to dobry pomysł ale tylko jeśl i byłoby to dożywotnie dla mieszkańców Krakowa, a nie że za parę lat odbierze im się taką możliwość. Zebrane środki 
można zainwestować w rozwój sieci autobusów/tramwajów/parkingów przy obwodnicy/systemu rowerowego. 

Samochody historyczne powinny być zwolnione z SCT - są to w większości zadbane, wyselekcjonowane auta kolekcjonerów, którzy pokonują znikomą i lość 
km w porównaniu do użytkowników innych pojazdów. Limit 50 dni jest bezsensowny,, powinien być zniesiony, weryfikacja tego będzie skomplikowana (w 
ustawie kampery np. nie mają limitów 50 dni i  tak samo powinno by z autami zabytkowymi)

############# Nie wolno wam jej wprowadzać. Prawo do podróżowania jest prawem konstytucyjnym każdego obywatela. Chcecie ograniczyć wolność Polakom. Każdy obywatel powinien móc jeździć po całym mieście swoim autem bez l imitu miejsc. Każde ograniczenia i  każde normy które zostaną wprowadzone będą bezprawne. Łamiecie prawo zrzucając winę na podpis jednej osoby. Będziecie za to w 
przyszłości odpowiadać karnie.

Nie powinno być tej strefy w ogóle w żadnym mieście w Polsce. A jeśl i ma być już jakieś wyłączenie to tylko na 500 lat lub czas nieokreślony, tak żeby tej strefy NIGDY nie było w żadnym mieście w Polsce. To złodziejstwo w biały dzień. Zajmijcie się właściwymi sprawami, a nie tylko utrudnianiem życia normalnym obywatelom ciężkiej pracy. Tej strefy nie powinno być nigdy w żadnym mieście w Polsce. Tak samo jak stref płatnego parkowania, tak wysokich mandatów dla kierowców i  zarazem 
tak niskich mandatów dla pieszych. Traktujecie nieuczciwie i  nierówno grupy społeczne skłócając je tylko ze sobą, tworząc kokunę 2.0 zamiast dążyć do 
poprawy życia obywateli  podnosicie ceny, tworzycie korki i  zniechęcacie ludzi do dalszego pobytu i  pracy w tym kraju. Niebawem Polaków zastąpi inna 
siła robocza w ich kraju. Jeśli  wprowadźcie tą strefę to nie chcę tam wracać. To miasto upadnie.

############# Nalezy jej nie wprowadzać w takim układzie która dykryminuje osoby ubogie ktorych nie stac na zakup nowego auta bo przeciez do tego celu sluzy obecny projekt ustawy. Jezeli  juz ktos chce strefe wprowadzic to powinna dotyczyc tylko aut ktore palą ponad 15 l itrow paliwa bo 
co z tego ze auto bedzie mialo norme euro 6 jak bedzie palic 20 l itrow i  bedzie moglo wjechac do miasta?!

Caly krakow powinien byc dostepny dla kazdego mieszkanca jak i  turystów czy osób na codzine dojezdzajacych do miejsca pracy Ograniczenia dla rocznika 2015 oraz starszych to jest ukłon dla salonow motoryzacyjnych i  wykluczenie najubozszych. Ewentualnym kryterium powinno 
byc spalanie paliw dla tych co palą powyzej np 15 l itrow. To te ozoby najbardziej wplywaja na srodowisko 

Rozwiazanie powinno byc przedluzone o 10 lat tak zeby nowe samochody z normami powyzej euro 6 lub 5 zdazyly swoja cene obnizyc czyli zeby byly dostepne dla portfela najubozszych. Nie wiem czy to jest takie trudne do zrozumienia???? Jako uwłaczające ludzkiej godności, najlepiej z góry obarczyć najublższych opłatą że ich nie stac na nowe samochody Wszyscy powinni byc objęci takimi samymu prawami, czemu znowu społeczeństwo ma byc dzielone na lepszych u gorszych???

############# Strefy NIE powinien być Strefy nie powinno być w całym mieście Strefy nie powinno byc Strefy nie powinno byc Strefy nie powinno byc Strefy nie powinno byc 
############# Nie należy jej w ogóle wprowadzać Szkoły, markety budowlane, warsztaty samochodowe, parking przy Dworcu Głównym. Dla mieszkańców małopolski powinien być okres 15 lat, a dla mieszkańców Krakowa całkowite wyłącznie Tylko dla osób które nie płacą podatku w Krakowie. Stawka dzienna powinna być niska, poniżej 5 zł 
############# Strefa powinna być najmniejsza jak to tylko możliwe. Do pierwszej obwodnicy. Wymagania norm powinny być następujące: Euro 2 dla benzyny i Euro 4 dla diesela. Niektórzy mieszkańcy działając z dobrymi intencjami przygotowali  

się do poprzedniego projektu strefy dokonując wymiany samochodów na najniższą dozwoloną przez SCT normę, a teraz zostali  niejako oszukani przez 
władze miasta, gdyż obecny projekt jest dużo bardziej restrykcyjny. Podobna sprawa dotyczy pojazdów historycznych (nie mylić z zabytkowymi). Są 
ludzie, którzy przygotowali się do poprzedniego projektu SCT poprzez kosztowne doprowadzenie swoich 25 letnich (i  starszych) samochodów do stanu, 
który pozwala na uzyskanie opinii  rzeczoznawcy na pojazd historyczny. Tacy ludzie działali  w dobrej wierze zgodnie z obowiązującymi wytycznymi 
pierwszej SCT, a zostali  oszukani. Samochody historyczne, czyli  takie, które posiadają opinie rzeczoznawcy o walorach historycznych, jak i zabytkowe 
powinny być bezwzględnie zwolnione z obostrzeń SCT. 

Moim zdaniem jeśli ktoś kupił samochód przed wejściem w życie SCT, a jest mieszkańcem Małopolski i/lub wykonuje pracę na terenie małopolski, powinien mieć możliwość użytkowania go bez ograniczeń aż do zużycia się tego pojazdu. Następny samochód musi już być kupiony 
zgodnie z wytycznymi SCT, żeby móc do niej wjechać.

Artykuł 39, punkt 7, podpunkt 2 Ustawy o Eletromobilności i  Paliwach Alternatywnych mówi o tym, że wysokość opłaty Opłata za wjazd do strefy czystego 
transportu, o której mowa w ust. 5, nie może być wyższa niż:
1)
2,50 zł za godzinę w przypadku opłaty jednorazowej;
2)
500 zł w przypadku opłaty abonamentowej za jeden miesiąc.

Co oznacza, że nie może wyżej wymienionych kwot przekroczyć. ALE MOŻE BYĆ NIŻSZA. W związku z tym powinna, moim zdaniem, wynosić:
1. 1zł za godzinę
2. 50zł za miesiąc
3. opcjonalnie 10zł za dzień.

Samo pobieranie opłat uważam za coś karygodnego bo to kolejny parapodatek/danina.

Emeryci i  renciści  niezależnie od miejsca zamieszkania i  zameldowania powinni mieć możliwość poruszania się po Krakowie dowolnym samochodem 
niezależnie od jego normy Euro. Są różne przypadki takie jak np. to, że ktoś z Gdańska jest umówiony do specjalisty z danej dziedziny medycyny i  może do 
Krakowa przyjechać jedynie samochodem który posiada. 

Samochody zabytkowe i  historyczne powinny być całkowicie zwolnione z obostrzeń SCT tak jak przewidywał to pierwszy projekt uchwały o SCT.

############# Założenia powinny być zaostrzone. Termin 5 lat powinien zostać skrócony. Proponuję całkowity zakaz wjazdu lub ewentualnie jeszcze wyższe koszty wjazdu, niż te zaproponowane przez Kraków.
############# Zgodnie z proponowaną treścią uchwały pojazdy zabytkowe/historyczne będą miały ograniczony wjazd do strefy do 50 dni w ciągu roku. Wjazd czy 

poruszanie się po strefie ? a co w przypadku gdy pojazdy te są garażowane lub zaparkowane w strefie ? czy też stojąc będą mogły stać (przebywać stojąc 
fizycznie w niej przez 50 dni)  Nie wiem czy nie lepszą i  bardziej zgodną z ideą SCT byłoby nie wprowadzanie 50 dni, tylko zakazu poruszania się pojazdów 
zabytkowych/historycznych w momencie stwierdzenia przekroczenia średniodobowej zawartości pyłów (tak jak to działa przy bezpłatnej komunikacji 
miejskiej itp.) bo wtedy te pojazdy przyczyniają się do pogorszenia powietrza. Takie rozwiązanie byłoby łatwiejsze do egzekwowania i  bardziej logiczne, 
niż l iczenie czy zmieścił się ktoś w 50 dniach dla tej grupy pojazdów. Z poważaniem Piotr Radomski (piotr.radomski@pk.edu.pl)

############# Jestem PRZECIWNY WPROWADZENIU SCT w Krakowie. 
To jest wprowadzenie wykluczenia społecznego ludzi, których nie stać na nowe auta. Jeżeli  auto przechodzi legalny przegląd rejestracyjny to dlaczego jego właściciel  ma być pozbawiony prawa do użytkowania auta?! Z tym, że należy bezwzględnie eliminować samochody tzw. 
"kopciuchy" którym podbito na lewo przegląd - ale to jest zadanie Policji . Pytanie dodatkowe: gdzie i  z czego produkowany jest prąd zasilający samochody elektryczne? Taki sarkazm... Dodam, że jestem właścicielem auta spełniającego wymogi EURO5.

Jestem PRZECIWNY WPROWADZENIU SCT w Krakowie. Jestem PRZECIWNY WPROWADZENIU SCT w Krakowie. Uwagi jak w pkt. 1. Jestem PRZECIWNY WPROWADZENIU SCT w Krakowie. A co po 5 latach - uwagi jak w pkt. 1. Jestem PRZECIWNY WPROWADZENIU SCT w Krakowie.
Rozwiązanie uważam za "genialne" w swojej prostocie - po uiszczeniu opłaty samochody nie spełniające norm w cudowny sposób przestają zanieczyszczać 
powietrze. Autor - rewelacja! A na co pójdą pieniądze z podwyższanej opłaty?

Jestem PRZECIWNY WPROWADZENIU SCT w Krakowie.
A co po 5 latach?! Skoro wprowadzacie tak idiotyczne prawo to jeszcze powinniście sfinansować zakup aut spełniających wymagania dla tych, których na 
to nie stać.

############# Uważam że strefa jest niepotrzebna Nie wszystkich stać na zakup nowego auta. Są ważniejsze żeczy. Przynajmniej 10 lat
############# Parkingi koło rynku powinny być dostępne dla każdego Jeśli  ta kwota dzienna nie będzie bardzo wysoka to w porządku Polaków nie stać na nowe samochody , każdy powinien mieć prawo na wjazd do Krakowa 
############# Powinien być wyłączony dojazd do wszystkich krakowskich szpitali  i  przychodni  specjalistyc,nych! Przecież nie ma jakiejkolwiek rejonizacji i  leczą się w nich mieszkańcy z poza Krakowa. Dojazd wolnyvdo wszystkich sxpitali  i  przychodni  specjalistycznych! Rok produkcji  nie powinien być brany pod uwagę, jedynie emisja. W innym wypadku generuje się coraz więcej wykluczenia komunikacyjnego i  

społecznego, idąc w kierunku "miast dla zamożnych". Jest to niezgodne z konstytucją i  nieuczciwe.
co najmniej 10 lat. Dodatkowo wyłączeniu powinny być objęte pojazdy seniorów, osób niepełnosprawnych. pojazdy zabytkowe nie powinny mieć limitu wjazdu, to jakaś bzdura

############# strefa powinna być ograniczona i  obejmować tylko strefę płatnego parkowania w Krakowie. euro 5 ! początkowe proponowane euro 5 jest za wysoką normą  . powinno zostać wydłużone do min 8 lat. proponowane stawki tych opłat są za wysokie
############# Strefa nie może obejmować całego miasta, powinna zostać zawężona do ścisłego centrum. Należ pamiętać że w pierścieniu drugiej obwodnicy znajdują się newralgiczne szpitale ( Narodowy Instytut Onkologii czy Szpital im. J. Dietla ) często odwiedzane przez mieszkańców nie 

tylko Małopolski. Nie godzi się w myśl górnolotnych idei zabierać obywatelom - szczególnie starszym i niezamożnym a takich jest większość - możliwości swobodnego poruszania się (wyjazdów w celu zapewnienia swoich potrzeb życiowych), komunikacja miejska choćby 
najlepiej zorganizowana tego nie zapewni!

To nie tylko dobra propozycja ale i  wymóg dobrej praktyki, musi być zapewniony swobodny dostęp do ośrodków medycznych i  domów opieki dotyczy to 
wszystkich znajdujących się na terenie miasta (szpitale : im Żeromskiego, Rydygiera, Narutowicza, Jana Pawła II, Narodowy Instytut Onkologii  czy 
wcześniej wymieniony Szpital im Dietla ze swoim oddziałem na ul. Focha itd. a co z DPS-ami). Dostęp w swoim założeniu ma być swobodny a więc nie 
ograniczony czasowo, czyli  nie można wprowadzić go np. na 5 lat a potem cofnąć! Powyższe pokazuje jak nierozsądnym jest pomysł wprowadzenia strefy 
w granicach administracyjnych.

Czemu zaostrzyliście kryteria, te pierwotne były wystarczające! Pojazdy benzynowe poniżej 2000 roku produkcji  w większości nie istnieją a te co 
pozostały są już zabytkami. Podwyższenie wymagań usunie z ruchu pojazdy zadbane należące pasjonatów motoryzacji! 

Pomysłodawcy strefy uważają że mieszkańcy Krakowa to zamożni ludzie, przecież przeciętny krakowianin w ciągu 5 lat nie jest w stanie odłożyć na nowy samochód (rodzina z jednym lub dwojgiem dzieci, musząca zapłacić nie mała opłaty za mieszkanie, media i  utrzymanie nie 
jest w stanie odłożyć na nowe auto a gdzie tu mówić o osobach samotnych). Okres wyłączenia powinien być wydłużony albo wprowadzony bezterminowy system abonamentu na użytkowanie auta niespełniającego norm.

To dobry pomysł z założeniem że to rozwiązanie będzie trwałe i  dostępne też dla mieszkańców którzy z jakiś - najczęściej finansowych - względów nie wymienia 
pojazdu.

Pojazdy zabytkowe z mocy prawa są zwolnione z wszelkich obostrzeń i  nie można tu wprowadzać klauzul i 5 lat bo to sprawiłoby że po 5 latach musiałyby 
na stałe pozostać w garażach, przecież to absurd!!! Pojazdy specjalne to często wysokospecjalistyczny sprzęt który służy lata i  nie może być obejmowany 
restrykcjami, nie jest to też jakaś istotna l iczbowo grupa aby miała wpływ na jakość powietrza a poza tym dociskacie obywateli  a sami zezwolil iście na 
zabudowę korytarzy przewietrzania miasta które były utrzymywane od dziesięcioleci!

############# Strefa scislego centrum wokół rynku, nie dalej. Totalna bzdura
############# Nie wprowadzać wogóle Brak strefy najlepszym rozwiązaniem brak strefy - brak wymagań brak strefy l ikwiduje ten problem skok na kasę Brak strefy - brak wyjątków
############# Jednorazowy skok wymagań dla mieszkańców niesie ryzyko że za 5 lat po fali protestów znów nie uda się takiej strefy efektywnie wprowadzić. Uważam, że mieszkańców również powinny obowiązywać pewne ograniczenia lecz mniej restrykcyjne niż dla pozostałych samochodów. 

Wymagania te mogłyby być zdefiniowane tak, żeby po 5 latach doszły to tych które obowiązują dla samochodów spoza Krakowa.
Dobrze, pod warunkiem, że środki te zostaną przeznaczone na egzekwowanie zasad strefy lub na walkę z zanieczyszczeniami powietrza. Obecnie możliwość 
wniesienia opłaty jest czasowa. Myślę, że opłata taka mogłaby być pobierana i  w późniejszych okresach ale w odpowiednio wyższej wysokości - pozwoliłoby to 
na okazjonalny dostęp innych samochodów pod warunkiem zrekompensowania przez nie wytworzonych zanieczyszczeń.

To dobra l ista wyłączeń. Jednak definicję krakowianina rozszerzyłbym o osoby płacące tu podatki czy też posiadające kartę krakowską. Chciałbym również 
podkreślić, że wyłączeniu nie powinny podlegać samochody firmowe zarejestrowane w Krakowie oraz taksówki i  kurierzy.

############# WON Z SCT!!! WON Z SCT!!! WON Z SCT!!! WON Z SCT!!! WON Z SCT!!! WON Z SCT!!!
############# Na początku powinna być to mniejsza strefa, równoznaczna ze strefą parkowania A,B,C Wszystkie P+R, których l iczba powinna się powiększyć. Podoba mi się to rozwiązanie Jest dobre, zapewni dodatkowy dochód dla miasta. Opłaty odstraszą część osób, które chciałyby wjechać do miasta. Pojazdy specjalne też powinny spełniać określone normy, może mniej rygorystyczne ale jednak.
############# Zredukowaś STC do promienia 10m od miejsca urzędowania Prezydenta Krakowa powinien ze strefy być wyłączony cały obszar miasta Krakowa z wyjątkiem otoczenia 10m od Urzedu Miasta Krakowa Proponuję zachowac standard emisji  EURO1 dla STC Krakowa Proponuję spod wymogów STC wyłączyć wszystkie pojazdy z wyjątkiem pojazdów Urzedu Miasta Krakowa Oceniam to rozwiązanie negatywnie, gdyż utrudniłoby życie obywatelom Proponuję żeby spod zasat STC były wyłączone wszystkie auta z wyjątkiem aut Urzedu Miasta Krakowa
############# Nie należy jej wprowadzić. Obszar powinien być jak najmniejszy. To nie ich sprawa ile ja spalam CO2. SCT nie powinno w ogóle obowiązywać. SCT w ogóle nie powinno obowiązywać. SCT nie powinno obowiązywać.
############# Należy ją odrzucić w obecnej formie. A gdzie ludzie pracujący w krakowie a dojeżdżający z osciennych gmin mają zostawić swoje samochody.?Gdzie w Bronowicach? Dlaczego mały samochód z małym silnikiem posiadający wtrysk,katalizator ma być nie wpuszczony bo nie posiada normy euro.A potężny suv czy kolos 

typu Ram F 1500 itp już tak.Samochody tego typu zajmują często miejsce 3 małych pojazdów i spalają gigantyczne i losci paliwa.Z ekologią tu nie ma nic 
wspólnego.

A ludzie pracujący w Krakowie z powiatu Krakowskiego? Z ekologią to nie ma nic wspólnego.Liczy się tylko kasa

############# Do kosza Żadnych ograniczen Wszystkie samochody spalinowe posiadające przegląd techniczny spełniają normy. Bez okresowo, dozwolone. Żadnych opłat, wystarczają parkingowe. KMN
############# Strefa tylko wokół Rynku Głównego Strefa tylko wokół Rynku Głównego Samochody które już są nabyte nie podlegają SCT. Do końca posiadania auta przez właściciela. Opłata symboliczna 10 zł miesięcznie. Strefa tylko wokół Rynku Głównego.
############# Strefa powinna obejmować zabytkową część miasta , mniej więcej w granicach I obwodnicy Jw Tę sprawę uważam za SKANDAL. W ciągu najbliższych 5 lat zdecydowana większość mieszkanców (przypuszczam, że jest to ok. 85%) zmuszona bedzie do 

wymiany samochodów - łatwo się mówi, jeżeli  kogoś stać. Równocześnie zamiana samochodów rocznikami niewiele poprawi w kwestii emisji  (ciekaw 
jestem, jaka jest różnica miedzy emisją np. diesla z normą D6 z 2016 a 2018r)
Argument, że po mieście można jeździć tramwajęm może jest zasadny, ale ludzie uzywają samochodu także do wyjazdów a mieszkając w Krakowie i  nie 
chcąc , lub nie  mogąc, zmienić samochodu będą skazani na drakońskie opłaty (czy opłaty oczyszczą powietrze?)
Przy wymianie pieców były dopłaty, przy wymianie samochodu, również kosztownej, też będą ? 

Karencja powinna być dłuższa do 7-8 lat a wymogi dotyczące emisji  obniżone Dla mieszkańca Krakowa sprowadza się to do opłat 12x500 zł. rocznie. Może bedzie się opłacaćzamienić samochód na duzo gorszy i  z różnicy cen wnosić 
opłatę.

Rewelacyjny powysł. Już widzę te tysiące  pojazdów "zabytkowych" czyli  trzydziestoletnich ropniaków, nabytych tylko w celu porusznia sie po mieście

############# Strefa powinna być w obszarze starego miasta Strefa powinna być na obszarze starego miasta Wprowadzany standard emisji  spalin to jakiś żart,
W Niemczech jest wprowadzony standard  mniej restrykcyjny. 

5 lat dla wszystkich, nie tylko dla Mieszkańców Stawki sa za wysokie 500zl rocznie plus 500 miesięcznie przy codziennym wjeździe do strefy.
6500 na rok porównując do Oc 10 krotnie większa opłata 

Czyli  samochody zabytkowe i  specjalne nie będą truć tak jak samochód zwykłego mieszkańca.

############# Wg mnie SCT powinna obejmować całe miasto bez żadnych wyjątków. Zaproponowane normy - Euro 4 dla silników benzynowych i  Euro 6 i  6dT od 2030 r. mają sens. Norma Euro 4 była wprowadzona niemal 20 lat temu, więc 
i  tak dopuszczałaby ruch nienowych pojazdów. Nie ma żadnych powodów żeby rozluźniać wymogi, łącznie z ekonomicznymi. Pojazdy spełniające normę 
Euro 4 są dostępne dla większości społeczeństwa, a brutalnie rzecz ujmując, jeśl i dla kogoś taki pojazd jest nieosiągalny, to po prostu nie stać go na 
żaden samochód.

Absolutnie nie powinno być żadnych wyłączeń dla nikogo. Należy wprowadzić równe zasady dla wszystkich. Odpłatność za wjazd pojazdami niespełniającymi normy jest absurdalna i  to najgorsza propozycja w całym projekcie. Brzmi to wręcz jak zezwolenie na 
wylewanie szamba do rzeki, albo wyrzucanie śmieci do lasu po uiszczeniu opłaty.

Wszystkie wyjątki są sensowne, w szczególności dla mieszkańców Krakowa, bo da im to okres przejściowy i  czas na wymianę pojazdu jeśli  ten 
zarejestrowany przed wprowadzeniem SCT nie spełniał wymogów.

############# Nie powinno być strefy a więc i  jej granic. Cały Kraków powinien być poza strefą. Wymagania nie powinny dotyczyć gminy Kraków. Kraków nie powinien być w strefie. Nie ma potrzeby opłat gdy nie ma strefy w Krakowie. Nie ma potrzeby wyjątków gdy w Krakowie nie ma SCT.
############# Zaproponowana strefa nie powinna dotyczyć mieszkańców miasta Krakowa. I dofinansowanie zakupu samochodów elektrycznych nie jest rozwiązaniem, ponieważ dofinansowanie odbywa się z podatków płaconych przez mieszkańców które powinny być przeznaczone na lepsze 

cele niż strefa służąca wyłącznie podbudowaniu ego prezydenta i  jego świty.
Strefa nie powinna obowiązywać mieszkańców miasta Krakowa płacących w nim podatki. Kraków nie jest skansenem zbudowanym wyłącznie dla turystów a z założenia powinien realizować funkcję ważne dla mieszkańców płacących tutaj 

podatki (dla przypomnienia: turyści nie płacą city tax w trakcie swojego pobytu, więc może najwyższa pora ich opodatkować). Wymuszenie na 
mieszkańcach zmiany samochodu tylko ze względu na miejsce zamieszkania jest złamaniem podstawowej konstytucyjnej zasady równości obywateli , 
skoro taka zmiana nie jest wymagana od mieszkańców np. Wieliczki czy bliżej Zielonek.

Uważam że powinniśmy dopuścić do transportu wszystkie samochody aktualnie użytkowane przez MIESZKAŃCÓW płacących podatki w mieście i  ewentualnie rozważyć zakaz rejestracji  nowych pojazdów innych niż te spełniające wymogi. Samochody nie żyją wiecznie, więc ten 
proces będzie miał miejsce naturalnie.

Jako skandal. Mieszkańcy Krakowa już płacą za strefę kiedy muszą dojechać do swoich bliskich lub załatwić coś w centrum miasta, więc po raz kolejny 
będziemy się jeszcze bardziej dokładać do budżetu miasta żeby móc w nim mieszkać. A może wprowadźmy stawkę za wjazd samochodów do Krakowa dla 
wszystkich mieszkających poza granicami miasta, skoro nie płacą podatków tutaj a jedynie zatruwają nasze środowisko. 

Tak i  nagle się okaże że połowa aut urzędników miasta jest historyczna. Wolne żarty, albo zrobienie dodatkowej furtki dla zamożnych mieszkańców. 
Dodatkowo nie umiecie nawet dobrze zrobić ankiety z podlinkowaniem wspomnianej l isty wyjątków, życzyłabym powodzenia na normalnym rynku pracy.

############# Wyłączone z SCT powinny być drogi dojazdowe z granic strefy do najbliższych P+R. Przykładowo dojazd do planowanego P+R w Bronowicach jest niemożliwy dla samochodu niespełniającego wymagań. 
Drogi powinny być wytypowane wg ich standardu, czyli  przykładowo od węzła Modlniczka do Ronda Ofiar Katynia, a następnie Armii Krajowej do Wiaduktu przy P+R bez możliwości wjazdu wgłąb w kierunku ul. Królewskiej. Analogicznie ul. Balicka od Rząski do Wiaduktu. 

Rondo Ofiar Katynia + P+R Bronowice, każdy P+R - planowany i  zrealizowany, droga dojazdowa do każdego najbliższego szpitala - Jana Pawła II, 
Narutowicza itp. 
Do rozpatrzenia drogi równoległe do A4/S52/S7 na wypadek kolizji  zablokowania drogi. 

Nie mam zdania. Uznaję to za nierówność, ponieważ mieszkając na Bronowicach mam do dyspozycji  tramwaj, pociąg lub autobus co kilka/ ki lkanaście minut, natomiast dojazd do najbliższej pętli  jakimkolwiek autobusem o numerze 2xx zajmuje nieporównywalnie więcej czasu. Promowane są 
w tym przypadku osoby, które i  tak mają łatwiej. 

Sprawiedl iwym jest przedłużenie pętli autobusowych (w przyszłości tramwajowych) poza SCT lub umożliwienie dojazdu samochodem do nich - docelowo do P+R.

Oceniam jednoznacznie negatywnie. Jest to zaprzeczenie idei czystości transportu i  ogólnej równości. Oznacza to, że nie l iczy się emisja, a majętność osoby. 
Analogicznie można stwierdzić, że parkowanie na chodniku nie jest niedozwolone, a jedynie kosztuje 100 zł zamiast 6zł/h.

Gdy dowiedziałem się o tej propozycji  przyszło mi do głowy, że można by całkowicie porzucić promowanie czystości transportu, a po prostu ustawić bramki 
wjazdowe na planowanych granicach - wtedy każdy, niezależnie od emisyjności czy wieku pojazdu, musiałby tylko uiścić dwukrotność godzinowej opłaty 
(2x2,5 = 5zł dziennie, czyli  mniej niż za bilety komunikacji) - czyli  takiej, która umożliwi dojazd do dowolnego miejsca w Krakowie, pozostawienie samochodu 
pod pracą/domem, a następnie powrót. Zupełnie niepotrzebne mówienie o ekologii . 

Skoro ktoś nie będzie mógł wjechać starym, małym autem do Krakowa, to może kupić stary, rozpadający się camper i  już wjeżdżać bez problemu. Ceny 
kamperów nie są tak zaporowe jak samochodów spełniających normy emisji  SCT. Kolejne zaprzeczenie idei SCT. Istnieją pojazdy specjalne, które muszą 
wjeżdżać, jak wspominane dźwigi, jednak umożliwienie tego samochodom duchowieństwa, a zakazanie np. prywatnemu samochodowi lekarza 
dojeżdżającego na wizytę domową jest oburzające. 

############# Stare miasto Tak, jednak maksymalna opłata miesięczna nie powinna przekroczyć 200 zł Nie powinno być l imitu wjazdów dla samochodów historycznych i  zabytkowych
############# Zapoznałem się z propozycją i  stwierdzam, że wyklucza mieszkańców i osoby dojeżdżające do pracy do Krakowa, jak zwykle uderzenie w biednych nie mających pieniędzy na nowe samochody. Zróbcie strefę rynek, do pierwszej obwodnicy. Ten obszar jest zbyt duży, wykluczać będzie wielu mieszkańców, którzy mają sprawne samochody bo przechodzą okresowe kontrole. Szpitali  jest więcej w 

Krakowie nie są tylko na obrzeżach, brakuje sprawnej komunikacji  i  dużych parkingów, które mogłyby pomieścić samochody dojeżdżające do Krakowa. 
Najpierw infrastruktura potem jakieś pomysły co do strefy.

Wielu mieszkańców, którzy ma sprawne samochody, bo przechodzą okresowe kontrole, po za tym benzyniak z 2005 roku będzie produkował dużo więcej 
zanieczyszczeń niż diesel z 2012 roku. Jakim prawem wykluczacie si lniki Euro 5 diesel, a dopuszczacie euro 4 benzynę. Passat z 2005 roku na benzynie 
spali w mieście 12 l itrów a diesel tylko 8 l , więc jaką wy ekologię promujecie?  

w ciągu 5 lat ludzie mający kredyty na okres 30 lat na mieszkania, nie mają szans kupić nowego samochodu. STC promuje ludzi bogatych, którzy już mają ładne i  drogie samochody, które nie koniecznie mają mniejsze emisje spalin. to co promujecie to wykluczenie wielu 
mieszkańców i ludzi dojeżdżających do pracy z poza miasta. Strefa powinna obowiązywać w rynku i  do pierwszej obwodnicy.  

Skok na kasę. Ludzie będą płacić za wjazd albo płacić za parkingi i  niesprawną komunikację. np. do pracy dojadę w pół godziny samochodem, komunikacją 
godzinę, czyli  nie dość, że muszę płacić to tracę godzinie dziennie, a co jeśl i  zdarzy się nagły wypadek nie będę mógł dojechać np. do dziecka które zrobiło sobie 
krzywdę? Mam jechać do niego godzinę albo dłużej? 

Strefa obejmująca cały kraków jest chora i  powoduje wykluczenia społeczne i  nierówności wśród ludzi

############# nie trzeba modyfikować zgadzam się zgadzam się zgadzam się zgadzam się zgadzam się
############# SCT nalezy ograniczyc do scislego centrum miasta, ewentualnie do II obwodnicy. Zanieczyszczenie w Krakowie nie pochodzi glownie z samochodow osobowych ( do wgladu dane z okresu COVID gdzie ruch byl ograniczony, a poziom zanieczyszczen sie utrzymywal) Dojazd do 

scislego centrum zapewnia dobra infrastruktura natomiast obrzeza miasta sa ZLE skomunikowane, Brakuje parkingow typu P+R, lub sa one położone juz w obrebie strefy SCT czyli  sa bezuzyteczne pod wzgledem SCT. (poza 2 przy GN i Prokocim szpital) 
Prosze sie przygladnac mapie aktualnych punktow P+R sa to minimalne parkingi na kilka pojazdow  (Krakow-Zakliki), wiekszosc jest wewnatrz strefy. 
Pomysl jest dobry ale takich miejsc jak P+R na Gorce Narodowej musi byc wystarczajaca i losc w kazdej czesci miasta czyli  od strony: Rzeszowa, 
Zakopanego, Warszawy (s7), Skawiny/Oswiecimia. Parkingi P+R z czasem beda tez wykorzystane przez samochody spelniajace normy, gdyz kierowcy beda 
woleli  korzystac z komunikacji  miejskiej w dojazdach do miejsc pracy

Tutaj nalezy wzorowac sie na miastach europejskich, nie jestem ekspertem norm Euro Mieszkancy Krakowa posiadajacy samochody niespełniające norm zakupione przed ustawa nie powinni  miec ograniczen. Samochody zostana wymienione naturalnie z czasem. Takie podejscie jest zdecydowanie pod katem mieszkancow, nikogo nie wyklucza, nie narzuca 
wymiany pojazdu, nie wymusza dodatkowych oplat.

Oplaty za wjazd sa uzasadnione, wnoszac oplate wjazdowa powinna obejmowac oplate parkingowa w strefach platnego parkowania w mieście. Oplaty 
powinny byc rozroznione w zaleznosci od pojemnosci si lnika, czy normy Euro. Dlaczego wszyscy maja placic jednakowo gdy potencjalnie generuja rozne i losci 
zanieczyszczen? 

Pojazdy historyczne i  zabytkowe mieszkańców - bez ograniczen (sam fakt niezlomowania takiego samochodu jest ekologiczny) a auta tego typu pojawiaja 
sie okazjonalnie na drogach, nalezy docenic wklad wlasciciela w utrzymanie takiego pojazdu. 

Pojazdy specjalne ( kampery ) spełniające normy bez ograniczeń, nie spełniające norm wg taryfy

Pojazdy specjalne (samochody budowlane) - jak bedzie rozwiazany temat samochodow z duzymi si lnikami, niszczacymii nawiezchnie, emitujacymi 
bardzo duzo zanieczyszczen ?

############# Strefa powinna być w centrum miasta, na pozimie pierwszej obwodnicy (Aleje), nie na całym obszarze. Złą, jest za daleko od centrum. Strefa dyskryminuje właścicieli  samochodów diesel. powinno to być 10 lat dobrze, ale opłata jets za wysoka takie pojazdy ZAWSZE powinny móc wjechać, nie prze 5 lat
############# Szpital dziecięcy Kraków prokocim, szpital Narutowicza Obostrzenia są za lekkie. Od razu, tak dla ludzi spoza Krakowa Zanieczyszczenie dalej będzie nie powinny moc. Transport zbiorowy tzw busy powinien być wyłączony 
############# Szpital dziecięcy Kraków prokocim, szpital Narutowicza Obostrzenia są za lekkie. Od razu, tak dla ludzi spoza Krakowa Zanieczyszczenie dalej będzie nie powinny moc. Transport zbiorowy tzw busy powinien być wyłączony 
############# Strefa tylko w ścisłym centrum. Obecna propozycja to znaczne utrudnienia dla osób pracujących na terenie Krakowa. Wszystkie główne drogi np Opolska, Conrada, Stella Sawickiego, Wielicka itp. powinny być wyłączone z SCT Obecna propozycja jest znacznie przesadzona. Euro 5 dla diesla i  Euro 3 dla si lników benzynowych i  co ważne bez ograniczeń dotyczących daty 

produkcji  pojazdu. Ten sam Silnik z normą Euro 5 w tym samym samochodzie z 2008 i  2010 to nadal ten sam silnik i  taka sama emisja. 
Okres karencji  powinien dotyczyć wszystkich osób pracujących na terenie Krakowa. Jawne wyciąganie pieniędzy od osób, które muszą dojechać do pracy na terenie miasta. Do l isty wyjątków powinni być włączeni wszyscy, którzy pracują na terenie Krakowa. 

############# Nowa propozycja zasad SCT ograniczy bądź też uniemożliwi funkcjonowanie firm czy osób fizycznych którzy operują pojazdami zabytkowymi. Pragnę 
zwrócić uwagę, że oprócz branży weselnej w Krakowie działa parę firm, które promują turystycznie Nową Hutę właśnie pojazdami retro. 50 dni  w 
przypadku kiedy firmy te przywożą do Huty turystów przez cały rok to jest wręcz pratktycznie śmierć tych przedsięwzięć.

############# Nie powini wprowadzać strefy czystego transportu Parkingi są syper i  powinno jeszcze więcej ich powstawać Wprowadzenie strefy czystegotransportu to wykluczenie Biedniejsi  nie będą mogli wjechać do centrum Opłata nic nie da, dyskryminacja wielu ludzi i  wychodzi na to zemiasto chce tylko zarobić na strefie czystego transportu Strefa czystego transportu to dyskryminacja biedniejszych  i  faworyzowanie bogatych 
############# Strefa tylko Stare Miasto w kolo Rynku Glownego W miescie jest bardzo duzo innych szpitali  i  domow seniora oraz wiele urzedow gdzie dojazd bedzie ograniczony Na Roczniku sie nie jezdzi jest bardzo duzo samochodow starszych ktore mniej zanieczyszczaja srodowisko jak nowsze modele pod warunkiem ze sa 

sprawne ,na diagnostyce sprawdza sie spaliny i  jesl i auto spelnia normy to znaczy ze jest sprawne
Oczywiscie jest to uklon w strone mieszkancow ale uwazam ze biedniejszej czesci spoleczenstwa po tych 5 latach nie bedzie stac na zakup auta spelniajacego normy ,wiec miasto tylko dla bogaczy W ostatnich latach panuje swoista nagonka na kierowcow jesli  chodzi o koszty wszelkiej masci oplaty gdzie biedniejszy uzytkownik oplaca nieraz kosztem 

niesprawnego auta ,wiec chodzi o czyste powietrze czy o wyludzenie tzw dobrowolnego podatku masz gruchota ,placisz wtedy czyste powietrze nie ucierpi bo 
przeciez ono wie ze zaplaciles to nie smrodzisz

Czyste powietrze bedzie rozroniac ze to auto zabytkowe czy historyczne a moze z Mpo chyba nie

############# Zakres obszaru STC jest za duży, proponuję na początek wprowadzenie jak w Warszawie na małym obszarze oraz w ograniczonym zakresie dotyczącym kilku ulic z możliwością rozszerzania Każdy szpital na terenie krakowa oraz jednostka lecznicza NFZ+park and ride oraz rozwój MPK metro. Obecnie dostanie się ze wsi do krakowa opiewa o 3h 
straty czasu w ciągu dnia. Dodatkowo auta zabytkowe klasyki które nie są na żółtych tablicach, które są bardzo stare i  jeżdżą tylko na zloty ki lka x w roku, 
można to weryfikować po przebiegu z bazy CEPIK i  określić np. max 500km w roku w strefie STC.
Generalnie ludzie po 60 67r. życia na emeryturze powinni móc został z autami jakie posiadają na zawsze, zmiana auta jest to ogromny koszt 
Znam wielu sąsiadów którzy używają auta tylko w lecie jadąc na działkę lub do lekarza, dlaczego mamy ich narażać na wykluczenie społeczne?

 Auta są w bdb stanie technicznym mają małe przebiegi, nie są zużyte. 

Mieszkańcy miasta oraz płacący podatki w mieście ma to sens aby oddalić wymuszenie zmiany do 2030r. ale uważam że zmiany są zbyt mocne. 
Ograniczenie swobody rynku aut używanych.
Nie rozumiem wykluczenia aut z si lnikami DIESLA jeśli  spełniają takie same normy jak auta benzynowe. 

5lat tak ale jestem przeciwny tak szybkiemu zawężaniu norm EURO. Konieczne jest również określenie wymogów na lata 2030-2040 jeśli ktoś zmieni auto na DIESLA z EUOR6 to jaki jest zamysł na i le lat będzie mógł użytkować taki samochód. Jezdze codziennie poza granice 
krakowa do pracy, nie zamierzam zmieniac auta co 2 lata. Trzeba myśleć długofalowo. 

Jest to rozwiązanie europejskie bdb. jednakże opłata powinna być mniejsza 1zł za h i  ściśle określona na lata 2025-2040 czy to będzie stała opłata czy 
zmiennna. Dodatkowo co z autami które nie jeźdżą a stoją w planowanej strefie? Sąsiad wyrusza autem z pod bloku np. 5x w roku Mercedes z 88r. 

do l isty powinni być uwzględnieni ludzie na emeryturze/rencie ze względu na stan zdrowia i  brak możliwości rozwoju osobistego i  narażania się na 
kredyty dotyczące zmiany auta

############# Granica strefy powinna kończyć się na alejach (ścisłe centrum krakowa) Dojazdy do placówek medycznych w których będą wykonywane specjalistyczne badania np jednostki UJ. , dojazd do dworca głównego, dojazd do pętli  
autobusowych/tramwajowych 

Rocznik pojazdu ma się nijak co do i lości g co2. Niektóre pojazdy starsze o mniejszej pojemności wydzielają mniej g niż nowoczesne o dużej pojemności. Stopniowe rozłożenie w czasie rocznikami pojazdów, tak by każdy mógł stopniowo wymienić pojazd na spełniający wymogi a nie nagle w ostatnim roku wszyscy krakowianie będą sprzedawać stare pojazdy. Jest to wprowadzenie kolejnego podatku od emisji  spalin który nie pomoże w pozbyciu się smogu w krakowie. Pojazdy służb miejskich powinne być wymienione jako pierwsze ponieważ cały czas poruszają się w strefie krakowa. 
Pojazdy zabytkowe /historyczne powinne mieć więcej dni możliwych wjazdu. Pomijając okres zimowo-jesienny 50 dni to jest mało ze względu na różne 
rajdy -zjazdy które moga odbywać się dłużej w obrębie miasta. Organizacje poza rządowe oraz kościelne nie powinne być traktowane ulgowo. 

############# Należy wprowadzić od zaraz dla samochodów spełniajacych wymogi Euro 2. Podwyższenie wymagań co 10 lat o jeden poziom (tj w 2035 Euro 3 itd) Albo nikt albo wszyscy. Tak jak napisałem w punkcie 1-szym Należy wprowadzić od zaraz dla samochodów spełniajacych wymogi Euro 2. Podwyższenie wymagań co 10 lat o jeden poziom (tj w 2035 Euro 3 itd)
Argument - bardzo prosty. Jeśli  miasto chce zadbać o powietrze powinno upłynnić ruch a nie blokować go. Tak samo jak wprowadzić politykę powietrzną 
a nie zabudowywać co się da bez żadnego planu. Brak jakichkolwiek planów zwiększenia powierzchni zielonych w mieście i  ogólne betonowanie 
wszystkiego co się da.

Albo nikt albo wszyscy. Tak jak napisałem w punkcie 1-szym Nie powinno być możliwości zwolnienia za opłatą - to opodatkowanie biednych. Jeśli podatkować to samochody spełniające normy Euro 6 natomiast palące 25 
l  / 100 km - typu SUV z silniakmi powyżej 3 l itrów. 

Albo nikt albo wszyscy. Tak jak napisałem w punkcie 1-szym

############# brak strefy, nie powinna w ogóle powstać każde miejsce powinno być dostępne dla każdego a nie tylko dla wybranych, zabranianie ludziom dojazdu do np pracy to czyste wykluczenie społeczne są kompletnie bezsensowne bo l iczy się jedynie norma euro wynikająca z roku produkcji , a nie faktyczna emisja CO2 SCT powinno zostać całkowicie wycofane! To czyste oszustwo i  zarabianie na mieszkańcach pod pozorami "ekologii" Wszytsko powinno zostać objęte wyjątkiem a SCT nie powinno w ogóle powstać!
############# brak  granic i  brak wprowadzenia SCT powinien być to cały Kraków EURO 3 minimum wyłączenie powinno dotyczyć mieszkańców również powiatów ościennych wyciąganie pieniędzy od biednych ludzi
############# Samo centrum Krakowa było by najlepszym rozwiązaniem, do tego wybudować parkingi i  ulepszyć transport publiczny. Euro 6 to fikcja, każde auto posiadające normy euro4 spełnia również euro 6, po drugie nowe auta często nie spełniają norm spalin. Równouprawnienie, w takim razie osoby z Krakowa nie powinny wjeżdżać na wieś trując nas ich samochodami które nie spełniają norm euro6 Czy taka opłata rozwiąże problem zanieczyszczenia po? Czy za te pieniądze powietrze będzie fi ltrowane gdzie zostaną usunięte szkodliwe substancje spalinowe? Sortowanie ludzie na biednych i  bogatych, jeżeli  dostanę pokrycie kosztów za stare auto i  będzie dofinansowanie na nowe spełniające te pseudo normy 

spalin wtedy kupię nowe auto, tak to bogaty wjedzie do Krakowa unikając opłat, biedny dostanie mandat bo nie jest w stanie kupić nowego auta
############# Jestem przeciwny wprowadzeniu SCT. Jestem przeciwny wprowadzeniu SCT. Jestem przeciwny wprowadzeniu SCT. Jestem przeciwny wprowadzeniu SCT. Ewidentne wyłudzenie pieniędzy pod przykrywką dbania o środowisko. Jestem przeciwny wprowadzeniu SCT.
############# Nie dla strefy,nie dla dzielenia ludzi na bogatych i  biednych,na tych co mogą jezdzic po krakowie i na tych co nie!!!!!!!!! NIE Stop dla EKOTERRORYZMU!!!!!!!!!!!!!!!!! STOP OGLUPIANIU SPOLECZENSTWA PRZEZ EKOTERRORYSTOW!!!!! STOP DLA EKOTERRORYZMU!!!!!!! STOP OSZUKIWANIU MIESZKANCOW KRAKOWA!!!!!! NIE DLA STREFY SCT!!!!!!!!!!
############# W związku z tym, ze ankieta odnosi się tylko do wybranych kwestii  a nie ma pytania ogólnego przedstawiam swoją propozycję dotyczącą opłaty i  jej 

uzasadnienie:
Miasto należy do jego mieszkańców, czystość powietrza ma służyć przede wszystkim zdrowiu jego mieszkańcom. Zwolnienie z opłaty za wydanie Nalepki 
dla mieszkańców powinno być obligatoryjne i  nieodpłatne (obniży to też część kosztów administracyjnych związanych z obsługą tychże płatności). Opłata 
za wjazd do strefy powinna sfinansować koszt wprowadzenia i  zarządzania SCP oraz wydania ki lkuset tysięcy Nalepek dla mieszkańców jako 
rekompensata dla nich, nie powinna być źródłem kolejnych dodatkowych wpływów dla budżetu miasta. Opłaty za wydanie Nalepki od właścicieli  nie 
mieszkających w Krakowie powinny zostać (odpowiednik opłaty środowiskowej w innych miejscowościach).

############# Strefa w pierwszej kolejności powinna być zawężona do ścisłego centrum, gdzie ma sens ograniczenie wjazdu pojazdów, a nie miasto gdzie trzeba dowozić dzieci do szkoły, żłobka i  lub przemieścić się do lekarza itp. Norma dla pojazdów benzynowych powinna być niższa, od razu wprowadzenie euro 4 drastycznie ograniczy możliwości przemieszczania się 
mieszkańców których nie stać na nowsze auta.

Warto dać możliwość wjazdu niż całkowicie go ograniczyć 

############# Strefa w obecnej propozycji  jest zbyt restrykcyjna i  obejmuje cale miasto. Strefa powinna obejmować obszar starego miasta i  ewentualnie sąsiednich dzielnic (obszary z gęstą zabudowa mieszkalna). Miasto nie może wykluczać komunikacyjnie studentów i osób spoza Krakowa. 
Obecna strefa uniemożliwia dojazd  między innymi do miasteczka studenckiego agh, galeri i  handlowych, większych sklepów (np Makro/Ikea/Kina przy zakopiance i rondzie Katyńskim). Strefa na mniejszym obszarze w ścisłym centrum będzie bardziej promowała wykorzystanie 
komunikacji  miejskiej (lepiej rozbudowana sieć autobusów i tramwajów), oraz przyczyni  się też do odkorkowania i  zmniejszenia emisji  spalin. 

Wszystkie większe kampusy studenckie (agh, uj, akademiki politechniki i  UP). 
Większe sklepy  na obrzeżach miast - np przy ulicy zakopiańskiej, albo przy rondzie katyńskim. Dojazd do galeri i handlowych poza ścisłym centrum 
(galeria bronowicka, bonarka, M1, Factory)
Dojazd do szpitali/ P&R jest bardzo dobrym pomysłem. Jednak uwazam ze dojazd powinien byc mozliwy do  wszystkich szpitali  (tj np jana pawla, 
wroclawska, szpital uniwersytecki itp). 

Z doniesień medialnych poprzednia propozycja (minimum euro3 dla benzyn i  euro 4 dla diesla) duża liczba aut zarejstrowanych w krakowie byłaby 
objęta zakazem przy wprowadzeniu strefy na terenie całego krakowa. Wyższe ograniczenia skutkują jeszcze większą grupą mieszkańców/osób 
przyjezdnych dotkniętych zakazem. 

Projekt nie zakłada żadnego wyłączenia spod wymogów sct dla studentów,  Zgadzam się z wprowadzaniem opłat ale tylko po zmianach w lokalizacji strefy. Karanie kierowców dodatkowymi opłatami za dojazd do miasta w celu dojazdu 
do sklepu/załatwianie spraw urzędowych/dojazd do placówek medycznych jest nierozsądne. Przy uczciwiej zaplanowanej granicy strefy płatny dojazd do 
centrum p w celach wizyt rozrywkowych/rodzinnych móglby być uzasadniony i  promowalby alternatywę w postaci korzystania z komunikacji  publicznej. 

 Wjazd dla samochodów historycznych/zabytkowych jest zbędnie ograniczony. Nie powinna istnieć żaden l imit. 

############# Zgadzam się Zgadzam się Zgadzam się Zgadzam się Zgadzam się Zgadzam się 
############# propozycja granicy sct to pierwsza obwodnica Krakowa czyli  ścisłe centrum gdy w SCT  bedzie ścisłe centrum miasta ten problem nie wystąpi minimalne wymagania to EURO 4 dla diesla i  benzyny gdy w sct będzie ścisłe centrum problemu nie będzie
############# Zgadzam się z zaproponowaną propozycją. Uważam, że jest to dobra propozycja. Uważam, że powinniście zrobić minimalne wymogi dla mieszkańców do 5 lat, tak, by było one mniej surowe, ale zabraniały jeżdżenia samochodami o naprawdę dużej emisji  spalin i  bez filtrów i innych zabezpieczeń. Bezwzględny zakaz. Firmy które zarabiają na transporcie, wrzuca sobie w koszta te opłaty, będą nadużywać przepisy na swoją korzyść, wykorzystywać czas do 

maksimum itp. Słaba jakość autobusów/ busików firm prywatnych. 
Wyjątek powinien dotyczyć tylko osób prywatnych, nie firm transportowych, zajmujących się przewozem ludzi itp. Mowa o firmach zarabiających na 
posiadaniu pojazdów mechanicznych typu busy, busiki, autobusy, ciężarówki, wszelkie samochody transportowe.  Tu bezwzględnie warunki powinny być 
spełnione. Historyczne, pytanie na jakiej zasadzie otrzymuje się taki certyfikat, czy każdy stary grat będzie mógł się ubiegać o takie oznaczenie? Być może 
trzeba będzie zaostrzyć  warunki przyznawania certyfikatu. 

############# Normy emisji  dla 
Diesla powinny być minimum euro 5
Bęzyna euro 3 
Na 5lat 
Potem podwyższać wymogi  

Normy emisji  dla 
Diesla powinny być minimum euro 5
Bęzyna euro 3 
Na 5lat 
Potem podwyższać wymogi  

Każdy powinien być traktowany tak samo czy mieszka czy nie mieszka w krakowie powinien być okres 5lat dla każdego z poza Krakowa aby zakupić nowe auto nie każdy posiada pieniądze na zmianę auta ! Tylko stare auta będą płacić opłaty zostaną poszkodowani biedni ludzie może by zabrać się za tych bogatych każdy powinien być traktowany tak samo ! 5lat dla każdego mieszkańca także z poza Krakowa aby mógł uzbierać na lepsze auto !

############# Jestem za utrzymaniem dotychczasowych granic strefy czystego transport do obwodnicy autostradowej Krakowa Zgadzam się z obecnymi zapisami Uważam że wszyscy powinni być traktowani równo i  sprawiedliwie. Jeżeli  stare auta nie spełniające norm dalej będą jeździć po Krakowie to strefa czystego transportu nie ma sensu. 5 lat wyłączenia to zdecydowanie za dużo. Wystarczą 2 lata. Nie zgadzam się z tym rozwiązaniem. To nie wyeliminuje tych aut i zanieczyszczeń.
############# Uważam, że powinno ograniczyć się nie według kategorii  Euro, a i lości zużywanego paliwa. Si lnik Euro 2 będzie dużo bardziej “czysty” niż 6 l itrowy sub 

ściągnięty ze Stanów. Ograniczenia do si lników diesel wydają się sensowne. 
Popieram. Nie Dobra l ista pomyslow

############# Strefa czystego transportu powinna obowiązywać wyłącznie w centrum miasta Istnieje wiele więcej takich park&ride - m.in. Na Pachonskiego, Krowodrza Górka czy Mydlniki. Poza tym zaraz zostanie wybudowany taki parking na 
Bronowicach i  też powinien być wyłączony z tego obszaru.

Większość mieszkańców powiatu krakowskiego oraz m. Kraków ma starsze samochody niż podane w propozycji  projektu. Dlaczego płacąc odpowiednią 
opłatę już będą „ekologiczne”? Dlaczego nowsze samochody typu pick-up mogą być wyłączone z tych postanowień? Przecież takie samochody o wiele 
mocniej zanieczyszczają środowisko niż malutki golf z si lnikiem 1.2. Proponują państwo zostawić samochód np. Na Górce Narodowej P&R i  ok, jestem za 
tym pomysłem - ale co jeśl i potrzebuję zrobić większe zakupy? 

Skoro mieszkańcy powiatu krakowskiego mają ograniczenia, to niech mieszkańcy Krakowa też je mają - jak mamy dbać o środowisko to razem To dbamy o środowisko czy opłacamy miasto Kraków? Opłata niczego nie zmienia Nie mam zdania

############# Cała ta strefa jest niezgodna z prawem! Nie zamykajcie Krakowa dla zwykłych ludzi, którzy nie mają jak dojechać do lekarza, szpitala, pracy!!!! Nie robicie nic, żeby budować parkingi, nie dodajecie autobusów, pociągów, nie wiecie i le ludzi dojeżdża z wiosek i  nic do l ipca nie 
zrobicie a zamknięcie Kraków! Zaparkuję Wam na drodze na granicy Krakowa!!!!! 

Wy w ogóle nie macie pojęcia ile osób dojeżdża z okolicznych gmin? Zwłaszcza od strony Pasternika? Gdzie mamy zaparkować, żeby się przesiąść? Wiecie, 
że rano nie da się wejść do autobusów? Że są tak zatłoczone? 

Dlaczego Warszawa ma mniejsze restrykcje i  mały obszar strefy a Kraków chcecie zamknąć cały? Wiecie ile ludzi dojeżdża samochodem do pracy nie z wygody tylko z braku dobrej komunikacji  publicznej? I dlaczego ludzie z okolicznych, najbliższych powiatów/gmin mają 7 miesięcy na zmianę auta. Wy myślicie, że ludzie nie mają innych priorytetów zakupowych tylko teraz 
wartość naszych aut spadnie na łeb i  szyję i  zamiast np. nadpłacić kredyt, jechać z dzieckiem na wakacje to ja muszę zmienić samochód. Za co!!!!???????

Oczywiście ani  grosza nie dostaniecie ode mnie i  myślę, że od wielu innych. Nie pójdzie do waszego budżetu. Ani złotówki nie wydam w Krakowie i  zmienię 
pracę byle zapomnieć o tym miejscu!!!! 

NIE DLA STREFY!!!!!!! NIC NIE MYSLICIE O LUDZIACH!!!!!!

############# Jestem przeciwko wprowadzaniu tej strefy. Jestem przeciw ograniczeni swobody poruszania się po Krakowie oraz ograniczenie miejsc parkingowych . Jestem przeciwny dyskryminacji  osób których nie stać na zakup samochodu spełniającego w/w standardy . Jest to kolejne dyskryminujące rozwiązanie. Samochody zarejestrowane powinny móc jeździć do momentu ich zezłomowania . Jeżeli  będzie to rozsądną opłata i przeznaczona na konkretny cel a nie wpłacana do budżetu miasta. Jest to dyskryminacja. Każdy powinien mieć prawo, jazdy po Krakowie bez ograniczeń. Strefa jest niepotrzebna na chwilę obecną . 
############# ścisłe centrum miasta Krakowa, w obrębie rynku (do ul. Podwale i Basztowej) z wyłączeniem dojazdu do dworca głównego. wszystkie pętle tramwajowe i  autobusowe oraz parkingi P+R, pod warunkiem, że zostaną zapewnione odpowiedniej pojemności parkingi oraz bilety 

okresowe w przystępnym cenach
Uważam, że projekt ustawy uderza w osoby najbiedniejsze, które nie są w stanie pozwolić sobie na auta o wyższym standardzie, w dodatku po uiszczeniu 
opłaty za wjazd najwyraźniej standard emisji  nie budzi już zastrzeżeń, co potwierdza tezę, że projekt ustawy został stworzony tylko z pobudek 
finansowych

uważam, że okres ten powinien zostać wydłużony do lat 15 z uwzględnieniem zaproponowanej przeze mnie nowej granicy strefy. Oprócz tego, rocznik pojazdu nie zawsze idzie w parze z i lością emisji  CO2. Jak wspomniałam, projekt uderza w osoby najbiedniejsze, uniemożliwia swobodny dojazd do pracy, zwłaszcza osobom wykonujące zawody niżej opłacane. W 
tym momencie w dużych miastach już i  tak jest problem z zatrudnieniem np. nauczycieli , ze względu na wysokie koszty życia, jeśli  osoby takie zostaną 
obarczone dodatkową opłatą za wjazd, to w jaki sposób zachęcą ich Państwo do podjęcia pracy w Krakowie? Podobna kwestia będzie dotyczyć mniejszych 
firm, restauracji  czy sklepów. 

z pewnością osoby z niepełnosprawnościami oraz seniorzy.

############# Strefa Czystego Transportu powinna obejmować przede wszystkim ścisłe centrum Krakowa, w granicach tzw. drugiej obwodnicy. Wyjątek od tej zasady powinny stanowić miejsca o szczególnym znaczeniu, takie jak obiekty kultu religijnego, placówki kultury, oświaty oraz 
medyczne, które powinny pozostać dostępne dla wszystkich pojazdów, niezależnie od poziomu emisji . Takie rozwiązanie pozwoli  ograniczyć emisję w najbardziej obciążonych rejonach miasta, przy jednoczesnym zachowaniu dostępności kluczowych miejsc dla mieszkańców i 
przyjezdnych.

Jeśli  Strefa Czystego Transportu miałaby powstać, powinna obejmować jedynie ścisłe centrum. Proponowana l ista miejsc jest jednak niewystarczająca. 
Należy uwzględnić także wszystkie szkoły, przedszkola, żłobki, placówki medyczne, kulturalne oraz obiekty kultu religijnego, aby zapewnić łatwy dostęp 
zarówno mieszkańcom, jak i  osobom spoza Krakowa.

Propozycje dotyczące ograniczeń opartych na roku produkcji  pojazdu lub standardzie emisji  Euro mogą prowadzić do wykluczenia społecznego osób 
mniej zamożnych. Dla wielu emerytów, seniorów czy młodych rodzin wymiana samochodu na nowszy, wyprodukowany po 2014 roku, jest po prostu 
nierealna finansowo.

Warto zauważyć, że emisja spalin nie zawsze jest ściśle związana z wiekiem samochodu – nowsze pojazdy z dużymi si lnikami mogą emitować więcej 
zanieczyszczeń niż starsze auta spełniające teoretycznie niższe normy Euro. Zamiast wprowadzać sztywne kryteria emisji , lepszym rozwiązaniem byłoby 
promowanie alternatywnych form transportu oraz rozwój infrastruktury komunikacji miejskiej, co pozwoliłoby skutecznie zmniejszyć ogólną l iczbę 
pojazdów w mieście

Okres 5-letniego wyłączenia spod wymogów ma niewielkie znaczenie, zwłaszcza że obejmuje jedynie mieszkańców Krakowa. Takie rozwiązanie jest niesprawiedliwe i  przyczynia się do wykluczenia społecznego, szczególnie osób z gmin ościennych. Wielu z nich codziennie 
dojeżdża do Krakowa do pracy, szkół czy innych instytucji , stanowiąc integralną część życia miasta. Dlatego wyłączenia te powinny uwzględniać również mieszkańców gmin przylegających do Krakowa, którzy odgrywają kluczową rolę w funkcjonowaniu metropoli i .

Nie popieram rozwiązania umożliwiającego wjazd pojazdów niespełniających wymogów po wniesieniu opłaty. Takie podejście faworyzuje osoby bardziej 
zamożne, które mogą pozwolić sobie na dodatkowe koszty, i  nie przyczynia się do realnego rozwiązania problemu emisji  spalin w mieście. Wprowadzenie opłat 
nie poprawi znacząco jakości powietrza, a jedynie pogłębi nierówności społeczne, wykluczając osoby mniej zamożne. Zamiast tego warto skupić się na 
zwiększaniu dostępności i  atrakcyjności transportu publicznego oraz rozwijaniu infrastruktury rowerowej i  pieszej, aby zachęcić mieszkańców do rezygnacji z 
samochodów w mieście.

Jeśli  Strefa Czystego Transportu (SCT) zostanie wprowadzona, tworzenie jakiejkolwiek l isty uprzywilejowanych grup będzie budziło kontrowersje. Zbyt 
obszerna l ista wyjątków podważy sens istnienia SCT, znacząco ograniczając jej wpływ na poprawę jakości powietrza. Z kolei zbyt wąska l ista wykluczy 
społecznie wiele osób i  przyzna specjalne przywileje wybranym grupom, co rodzi pytania: kto i  na jakiej podstawie decyduje, kto zasługuje na te 
uprawnienia? Dlatego wprowadzenie SCT powinno opierać się na zasadzie równego traktowania wszystkich mieszkańców oraz zapewnieniu dostępnych 
alternatyw, takich jak rozwój transportu publicznego czy wsparcie finansowe dla osób wymieniających samochody na bardziej ekologiczne.

############# Jestem przeciw utworzeniu Strefy Czystego Transportu w Krakowie. Projekt uchwały powinien zostać wycofany. Jestem przeciw utworzeniu Strefy Czystego Transportu w Krakowie. Projekt uchwały powinien zostać wycofany. Jestem przeciw utworzeniu Strefy Czystego Transportu w Krakowie. Projekt uchwały powinien zostać wycofany. Jestem przeciw utworzeniu Strefy Czystego Transportu w Krakowie. Projekt uchwały powinien zostać wycofany. Jestem przeciw utworzeniu Strefy Czystego Transportu w Krakowie. Projekt uchwały powinien zostać wycofany. Jestem przeciw utworzeniu Strefy Czystego Transportu w Krakowie. Projekt uchwały powinien zostać wycofany.
############# Jest dobra Zgadzam się Zgadzam się Proponuję 3 lata Nie powinni  wogóle wjeżdżać Zgadzam się
############# Tak, zdecydowanie należy to zmienić. Nasze miasto zamieszkują osoby o różnym statusie materialnym. Takie restrykcje wpływają negatywnie na osoby mniej zamożne i  wprowadzają ograniczenie do ich praw konstytucyjnych odnośnie dowolnego poruszania się. Uważam że strefy powinny być zredukowane na przykład bliżej centrum miasta N.p rondo grunwaldzkie gdzie można przesiąść się i  dotrzeć do każdej 

części miasta bez 5 przesiadek
Niektóre auta nie otrzymały wyższego standardu emisji  spalin z racji  że te standardy wówczas nie istniały. Wielu specjalistów wypowiadało się na ten 
temat starsze auto z mniejszym silnikiem emituje mniej CO2 niż wielki nowoczesny SUV z wysokim standardem emisji  Euro. Nie chcemy wjazdu do 
miasta tylko dla bogatych!

Według mnie cała ta inicjatywa powinna być wyłączona albo dotyczyć tylko ścisłego centrum i ewentualnie okolic Kazimierza z wyłączeniem oczywiście mieszkańców tych rejonów miasta Jest ekologicznie wjechać do miasta po zapłaceniu jakiejś tam kwoty? To jest absurdalne Dopuszczone powinny być auta które spełniają dane standardy emisji  ale nie mają tego nigdzie wbitego. Plus ograniczenie do wielkości si lnika. Czemu 
wielkie SUVy które dużo palą mogą wjechać do miasta? Jak ktoś ma pieniądze to niech on zapłaci za wjazd do centrum.

############# Propozycja nie do przyjęcia w całości To piownien być jeszcze dojazd do wszystkich szpitali, przychodni  i  gabinetów lekarskich, zol, domów opieki, domów dziecka itp. Ograniczeniem powinien być tylko zły stan techniczny pojazdu, zły skład spalin, ale to jest wefyfikowane na stacjach diagnostycznych podczas przeglądu 
pojazdów

Nie do zaakceptowania w tak szybko ubożejącym społeczeństwie. Wydłużyć okres do 30 lat co najmniej To nowy sposób skubania kierowców by zasilić kasę miejską

############# Niestety nie wiem z czego wynikają przyjęte założenia - nie prezentują Państwo nigdzie badań i le jest samochód, które nie spełniają przyjętych norm oraz 
jak te zmiany powinny wpłynąć na poprawę jakości powietrza.

Co do zasady jednak popieram ten kierunek zmian.

5 lat wydaje się być bardzo długim okresem - choć tu znowu warto by było znać l iczby. Jeżeli  to auta mieszkańców odpowiadają za większość zanieczyszczeń to warto by rozważyć skrócenie tego okresu. Opłaty powinny być wysokie i  w całości przeznaczone na rozwój komunikacji  miejskiej lub innych rozwiązań, które zachęcą do ekologicznych form 
przemieszczania się.

############# Proponuję rozwiązanie Austriackie z Wiednia lub Rotterdamu (https://www.umwelt-pickerl.at/pl/strefy-ekologiczne/wieden) - ograniczenie dotyczące wyłączeni samochodów dostawczych, pozostałe formy powodują podziały na osoby zamożne i  mniej sytuowane 
(DYSKRYMINUJĄ!), których nie stać na nowoczesne suv-y, hybrydy itp. a koszt kontroli strefy nie przyniesie oczekiwanych efektów a spowoduje, że ekonomiczne samochody (małolitrażowe, aczkolwiek starsze) nie mogą wjechać. Chciałbym zobaczyć radnych miejskich 
przyjeżdżających rowerami albo komunikacja miejską to wtedy bym wiedział, że ma to jakiś sens. Ograniczenie wjazdu do miasta, sadzenie drzew, krzewów, zwężanie ul ic kosztem zieleni to poprawia jakość powietrza.

Ktoś podjedzie pod szpital, zechce zrobić zakupy w pobliskim markecie to ma iść pieszo? Chcę zobaczyć przykładnych radnych, którzy duże zakupy noszą w 
rękach, albo jeżdżą rowerami cargo. Problem korków spowodowanych samochodami z powiatów ościennych nie rozwiąże się przez wprowadzenie SCT, 
musi być infrastruktura zachęcająca do zmiany nawyków. Jeśli  kolej przez Gdów tyle lat nie może być zrobiona, mamy wąskie drogi dojazdowe, nie ma 
planów wieloletnich rozbudowy infrastruktury rowerowej, kolejowej, tramwajowej (dlaczego tramwaj nie może jeździć na południową granicę miasta? 
Nagle ma być SCT na terenie całego miasta z wyłączeniami i  wtedy cudownie smog zniknie. Niżej wspomniałem - kontrole kopcących samochodów 
przyniosły by efekty. Takie rzeczy można zautomatyzować z ogólną korzyścią dla całego społeczeństwa, a SCT to koszt nie wiadomo jak duży, który 
spowoduje podział na zamożnych + mieszkańców, oraz pozostałych co nawet w weekend nie mogą przyjechać pozwiedzać miasta bo gdzie te parkingi P+R 
na rogatkach miasta jak np w Amsterdamie, Rotterdamie itp.?

Jestem przeciwny SCT dla samochodów osobowych. Pragnę zauważyć, że  Hiszpanii spod ograniczeń są wyłączone samochody z instalacją LPG - nie 
emitują cząstek stałych, spaliny nie śmierdzą itp. Samochody z silnikami wysokoprężnymi z dobrze działającymi układami też nie są problemem, 
problemem są zaniedbane samochody, które można eliminować, dlaczego wiec karać ludzi dbających o swoje starsze samochody?

Zapis taki dyskryminuje pozostałych obywateli , to znaczy że swój może truć, a obcy już nie? SCT dla samochodów osobowych nie ma sensu, proponuję kontrole podejrzanych samochodów wjeżdżających do miasta, które mogą posiadać niesprawne układy oczyszczania spalin - 
tak powinno się walczyć z zanieczyszczeniem powietrza.

Samochody zawsze będą powodowały korki, ograniczanie ruchu, sadzenie drzew i krzewów to poprawia jakość powietrza, nowy podatek może spowodować 
większe koszty niż wpływy. Jestem przeciwny SCT

Jestem przeciwny tworzeniu SCT dla samochodów osobowych, dlaczego swój może kopcić a obcy nie? Obejście zawsze się znajdzie! Nagle więcej ludzi się 
zamelduje w mieście, ale pytanie na jak długo. Jest to droga na skróty, która raczej nie przyniesie oczekiwanych efektów. Jeśli  dopuszczana jest zabudowa 
wszędzie jak leci, nie planuje się z wyprzedzeniem budowy tramwajów, DDR, itp. to nie zniknie problem zanieczyszczenia powietrza. Obwodnica Krakowa 
na pewno poprawi jakość powietrza bez wprowadzania SCT. Trzeba się pochylić nad powodami korków a nie nad dyskryminacją mieszkańców na swoich 
i  tamtych, bogatych i  biednych... itp.

############# Najlepiej samo centrum Krakowa, ale jeśli  to nie wchodzi w grę to większą i lość czasu dla ludzi by dostosować się do norm (szczególnie dla mieszkańców) Myślę że to dobre rozwiązanie szczególnie dla mieszkańców Krakowa a ich ta strefa przede wszystkim dotyczy. Nie można powrócić do poprzedniej propozycji  wersji  SCT w której to niektórzy mieszkańcy diesli mieliby od l ipca (rejestracja auta po marcu 2023r) nie móc wjeżdżać 
pod swój dom, ponieważ strefa zmieniła w ostatniej chwili  zakres z centrum do granic całego miasta. 

Okej, przede wszystkim mieszkańcy muszą mieć jak wjechać do Krakowa za darmo bo to ich dom a to przez miejscowości ościenne mamy głównie taki stan 
powietrza (palenie w piecach) 

Samotni  rodzice

############# Zmniejszamy strefę do rynku głównego A co z Szpital Specjalistyczny im. Józefa Dietla albo co z ludzmi którzy z całej polski jezdza do Narodowego Instytutu Onkologii im. Marii  Skłodowskiej-Curie Euro3-4 benzyna już wcale nie kopci diesel 4-5 tak samo powinnismy poprostu bardziej sprawdzac czy auto przechodzi daną emisje spailn czy nie Przeliczyliscie najnizsza krajowa i  srednie wydatki na utrzymanie siebie oraz wynajmowanego mieszkania w krakowie? Wydaje mi się że kwota ktora zostaje nie wystarczy na nowsze auto I na co maja isc nasze pieniadze? X
############# Jestem za Strefą Czystego Transportu jak najszybciej. Do wszystkich państwowych szpitali powinien być wjazd dla wszystkich. Jestem za standardem emisji  Euro. 3 lata Bez wjazdu.
############# Mieszkam przy kombinacie i  uważam, że wykluczenie naszego obszaru ze strefy to przykra dyskryminacja, taki przykład myślenia że tych wieśniaków spod kombinatu nigdy nie będzie stać na dobry samochód i  nie możemy im tego zrobić, bo będą musieli  jeździć na rowerach. A 

my nie jesteśmy gorsi od mieszkańców centrum, to może przedmieścia ale nie jakieś fawele! Żądamy równego traktowania!
Może do Bronowic gdzie ma być P+R byłoby dobrym pomysłem. W końcu po to ma być. Choć to nie moja strona Krakowa więc tak tylko sugeruje. Jest rozsądna Tym bardziej u nas, przy kombinacie też powinna być ta strefa. My mamy płacić za władz do innych części miasta a mieszkańcy reszty Krakowa mogą sobie u 

nas jeździć za darmo???? Niedoczekanie…. 
To jest ok

############# ścisłe centrum- rynek, granie ulicami Podwale / basztowa wszystkie pętle tramwajowe i  autobusowe, powinno być więcej P+R bo to co jest teraz to zdecydowanie za mało rok produkcji  zdecydowanie wygórowany. proponuuję pojazdy max 2010 gdyby SCT dotyczyło tylko ścisłego centrum to 5 lat jest ok jak zapłacę 20 zł to moje auto już jest ekologiczne? inicjatywa SCT zdecydowanie jest stworzona żeby nas okraść
############# Ograniczyć strefę do pierwszej obwodnicy Krakowa (ciąg ulic otaczających Stare Miasto wzdłuż plant) Ograniczenie strefy jest dobrym pomysłem. W zaproponowanym projekcie jaki sposób osoby mają udowadniać, że dojeżdżają do takich miejsc, jeżeli  są 

spoza Krakowa i  jadą na nawigacji , która ich "tak poprowadzi"?
W takim brzmieniu projektu jest to skok na kasę kierowców. Nie ma to nic wspólnego z ekologią, skoro osoby które chcą przyjechać  starszym samochodem do 
Krakowa jako turyści muszą dodatkowo uiszczać opłatę za wjazd do miasta - takie myto XXI wieku.

#############
############# uważam, że strefa czystego transportu to wymysł szatana, pozdrawiam uważam, że obszar ten powinien zostać zmaksymalizowany do granic możliwości uważam, że pojazdy z Euro są OK uważam, że należy wydłużyć ten okres do lat pięciuset to jasno oznacza, że nie chodzi tu o ekologię, a jedynie o wpływy do budżetu. Rozumiem, że po uiszczeniu opłaty moje auto staje się ekologiczne i  nie zatruwa 

otoczenia?
oceniam ją negatywnie. Należy się wycofać z tego pomysłu całkowicie i  zająć tematami, które faktycznie pomogą mieszkańcom.

############# Osoby z niepełnosprawnościami poruszają się często starszymi samochodami - proszę wziąć pod uwagę realia obywateli często niezamożnych, starszych 
- SCT w takim kształcie wykluczy te osoby w ogóle z poruszania się z gmin ościennych do Krakowa - osoby takie często też nie mają smartfonów, płatności 
online itp. 

############# Kazda norma Euro zmniejsza emisje toksycznych sklasnikow spalin, jednak wlasciwie od Euro 2 w gore (dla pojazdow benzynowych) roznice te sa 
nieuchwytne podczas kontroli emisji  analizatorem na stacji  diagnostycznej. Euro 2 jest wystarczajace tym bardziej, ze mowa tu o niewielkiej globalnie 
l iczbie samochodow.

Skoro jestem wlascicielem pojazdu i  samochod spelnia warunki okresowych badan technicznych, czy nie jest to naruszenie prawa wlasnosci?! Ilosc samochodow starszych w sposob naturalny sie zmniejsza, a jesli  ktos dalej taki uzytkuje, to albo rzeczywiscie go nie stac na 
nowy, albo jest pasjonatą. Dla pasjonatow zwlaszcza, takie wykluczenie bedzie sie spotykac z duzym oporem. Nie kazdy traktuje samochod jedynie jako srodek transportu.

Jest to jakies rozwiazanie, wszystko kwestia wysokosci oplat. Posiadam samochod, ktory w tej chwili ma 32 lata. Jest w niemal w fabrycznym stanie i  jest pewną atrakcją na drogach. Posiada euro 2. Po podniesieniu 
l imitu wieku przez Konserwatora Zabytkow nie jestem w stanie go przerejestrowac na żolte tablice, ani nie spelnia warunku 40 lat na samochod 
historyczny. Nawet za te 5 lat, nie bede mogl auta przerejestrowac. Te ograniczenia powiny jednak przewidywac mozliwosc uzytkowania pojazdu w 
sposob ciagly, dla osob, dla ktorych jest to istotne.  



############# Granice powinny zostać ograniczone do centralnych dzielnic w których istnieje duży ruch turystyczny czy pieszy. Uważam że wszystkie parkingi P+R, dworce, węzły przesiadkowe powinny być dostępne każdym samochodem. Kierowcy muszą mieć wygodną alternatywę. Uważam że standard emisji  euro jest błędnym źródłem informacji  na temat ekologiczność samochodu. 

Mój samochód np spełnia normy euro 5 ale w momencie kiedy auto zostało wyprodukowane tej normy jeszcze nawet nie było. 

Uważam że sct powinno być uzależnione od deklarowanych przez producenta i lości emisji  co2 czy innych szkodliwych spalin. (Na wzór podatku 
drogowego w wielkiej brytanii)

Skorzystanie z tylko z normy euro sprawia że nowy SUV z wielkim si lnikiem może swobodnie poruszać się po Krakowie a mały fiat seicento nie może bo 
jest za stary. Gdzie taki suv emituje zdecydowanie więcej szkodliwych spalin niż mały si lniczek w małym aucie. 

Jak wyżej Tak, powinna być taka opłata dla samochodów wyjątkowo brudzących ale uważam że dla samochodów klasycznych powinno być wyłączenie bez ograniczeń. 

Uważam też że zasady powinny dotyczyć busów prywatnych przewoźników, a nawet ich mocniej czy też taxowki lub samochody dostawców. 

Uważam że rozwiązanie pojazdów krakowian jest ok pod warunkiem płacenia tu podatków i auta zarejestrowanego w krakowie

Nie uważam że pojazdy specjalne powinny być wyłączone one jeżdżą po mieście zdecydowanie więcej. 

Pojazdy zabytkowe powinny być całkowicie wyłączone z sct i  jakichkolwiek obostrzeń. 

############# Powinniśmy ustalić tylko rynek  nikt w przepisach nie opsouje jak duża powinna być ta strefa X Każde auto wprowadzane na rynek wychodziło z aktualną wersją emisji  spalin, wypuszczając fiata126p była tylko euro2 i  taką dostał aktualnie taki fiat 
spełniał by norme euro6 

Na najniższej krajowej nie wydając ani grosza przez 5 lat wypłaty jesteś w stanie zarobić 279 tysięcy jakie auto za to kupisz i  je potem utrzymasz? Śmieszne to jest, jak zapłacą to nagle nie kopcą już tak? Nie chce sprzedawać swojego auta na złom które jest w pełni sprawne technicznie oraz przechodzi przeglądy, gdzie sprzedam miejskie auto? Komu? 

############# Zniwelować granicę do płyty rynku! Jaka instytucje będą mogły wystawiać certyfikat “standardu emisji  Euro”?
W jaki sposób?
I jaki koszt?

Mieszkańcy niezobowiązani SCT (równość społeczna, czemu mieszkańcy Krakowa mieliby mieć mniejsze prawa posiadania auto w stosunku do reszty społeczeństwa) a przynajmniej bez l imitu o okres 5 letni Jak już SCT to jak najbardziej słuszne.

W kwestia też imprez okolicznościowych i  jasne reguły jak dostać zezwolenie, kto wydaje i  łatwość załatwiania sprawy.

Co do wyjątków to czemu instytucja jak kościół ma mieć wyjątek???

############# granice zapewniajace dojazd do P&R wszystkie P&R dla diesla Euro5 jest wystarczajaca ok
############# Brak strefy Brak strefy Brak strefy Brak strefy Brak strefy Brak strefy 
############# Moim zdaniem SCT powinna zostać ograniczona do ścisłego centrum oraz śródmieścia. +- promień 5 km od centrum Moim zdaniem dzielnice sypialne nie powinny być w ogóle objęte SCT Euro 5 do 2035, Euro 6 póki co bez terminowo 
############# Dla mieszkańców powinno być to odroczone, skoro auto przechodzi badania techniczne, to znaczy że jest ok Urząd skarbowy itp Jak w pkt 1 Nawet do 8 lat Nie dla mieszkańców Tp
############# Strefę powinno się ograniczyć do obszarów centrum, np. tam gdzie jest strefa płatnego parkowania albo do granic II obwodnicy. Mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość być wyłączonym ze strefy. Dlaczego w 2030 roku mieszkańcy mają PRZYMUS pozbycia się aut, które 

ZOSTAŁY DOPUSZCZONE DO RUCHU? To jest nieakceptowalna dyskryminacja osób biedniejszych, starszych, mniej zaradnych. Inna sprawa, że nowsze auta również generują masę spalin.
Tak - wszystko do II obwodnicy. Co ponadto z autami dostawczymi? Koszty związane z brakiem ich dostępu odbiją się na kieszeniach nas wszystkich. Wymagania dotyczące roku produkcji  są absurdalne, gdyż owe starsze auta zostały legalnie dopuszczone do ruchu. Duże nowe auta również produkują 

zanieczyszczenia i  szkodliwe spaliny. Ewidentnie jest to wsparcie dla ludzi bogatych, których stać na wymienianie auta co 5 lat bądź leasingi.
Wyłączenie powinno być bezterminowe - absurdalnym jest przymus pozbycia się aut, które zostały prawnie dopuszczone do ruchu. Nosi to znamiona bezprawnej dyskryminacji . W jaki sposób przyczyni się to do ochrony środowiska, skoro nie ma realnej alternatywy (obwodnica wokół Krakowa jest niedokończona)? Jest to tylko kolejny 

bezprawny sposób na napełnienie kieszeni urzędnikom i miastu. Nie mówiąc już o kosztach dostawców, które odbiją się na klientach.
Auta dostawcze do centrum, mieszkańcy bezterminowo, auta stare, ale spełniające normy spalin. Należy również zatroszczyć się o domknięcie obwodnicy, 
rozbudowę kolei/metra oraz sieci parkingów przed wprowadzaniem tak absurdalnych i  dyskryminujących ustaw bez realnych alternatyw.

############# Najlepsza strefa to brak strefy 
############# Brak strefy lub jeśl i  to konieczne formalnie to strefa obejmująca ulicę  floriańska,grodzką,szewską i  sienną. Całe miasto jest ważne. Nie są uwzględnione pojazdy hybrydowe i  z instalacją lpg . Opinia o szkodliwości pojazdów z instalacją lpg nie jest poparta żadnymi badaniami ani 

wyliczeniami a tezy o szkodl iwości na równi z dieslem są kuriozalne .
Przypomnę urzędnikom że spalanie lpg nie powoduje emisji  nox a jedynie co2 i  wodę a zimny silnik napędzany benzyną ma mniejsze wydzielanie nox niż 
w pełni rozgrzany co czyni lpg najrozsądniejszym paliwem pod względem ekologi i  ekonomii.
 Nie rok produkcji  ani norma ale faktyczna i lość zanieczyszczeń powinna być uwzględniona jeśli  chodzi o zmniejszenie zanieczyszczenia. Nie może dojść 
do sytuacji  że auta miejskie typu smart będą wykluczone z ruchu a nowe auta z si lnikami 6 l itrowymi typu dodge ram będą mogły jeździć mimo że 
wydzielają znacznie więcej zanieczyszczeń niż pojazdy stare nawet te z 2 l itrowymi si lnikami.

Wprowadzanie strefy bez wyliczeń i  oszacowania strat finansowych i  społecznych  jest niedopuszczalne . Jest to szkodliwe rozwiązanie ze względu na konflikt interesów miasta i  mieszkańców. Pojazdy zabytkowe są używane sporadycznie zamiast analizować tak minimalne emisje urzędnicy powinni oszacować wpływ lotniska na powietrze w 
Krakowie. 
Przypomnę że jedno lądowanie i  start samolotu pasażerskiego odpowiada ruchowi około 100 000 aut z silnikiem spalinowym 1,6 przez okres czasu 1 
godzina.Co oznacza że około 10 lotów dziennie wytwarza więcej zanieczyszczeń niż cały ruch samochodowy w mieście Krakowie.

############# Strefa powinna być zmniejszona w taki sposób aby możliwy był dojazd do wszytkich Park and ride Należy zapewnić dojazd do wszytkich park and ride Należy wprowadzić bardziej stopniowe i  łagodniejsze ogarniczenia dotyczące jednak większej grupy osób. Zastosownie mniej rygorystycznych wymogów 
da ludziom czas na zmianę samochodów na bardziej ekologiczne, a objęcie większej grupy łagodniejszymi wymogami przez efekt sklai da lepsze rezultaty 
ogrniczenia emisji.

1) l ipiec 2025 - benzyna min. EURO4, Diesel min. EURO 5 - dla osób spoza Krakowa jak również mieszkańców
2) 2027 - Benzyna min, EURO5, diesel min EURO 6 - dla osób spoza Krakowa jak również mieszkańców
3) 2030 - Benzyna min EURO5, diesel. min EURO6d - dla osób spoza Krakowa jak również mieszkańców

Mieszkańców należy objąć SCT od początku jej obowiązywania. W krakowie zarejestrowane jest ponad 200tys diesli  - SCT z wyłączeniem mieszkańców nie spełni swojego zadania. Rozwiązanie to jest bez sensu i  prowadzi do dyskryminacji  osób dojeżdzających do Krakowa do pracy/na uczelnię/do szpitali/urzędów Objęcie pięcioletnim wyjątkiem SCT mieszkańców sprawia, że całe SCT traci sens - w Krakowie zarejestrowane jest ponad 200tys pojazdów z silnikiem 
Diesla. Należy mieszkańców objąć SCT od pierwszego dnia jej obowiązywania.

############# Nie zamykajcie od razu całego miasta. Spróbujcie najpierw ścisłe centrum potem resztę miasta Bez komentarza Samochody już zarejestrowane przed sct powinny jeździć do śmierci technicznej lub momentu zbycia W moim przypadku koszt wymiany samochodu ciężarowego oraz koparko ładowarki to pół mil iona złotych. Nie stać mnie. będę musiał zamknąć firmę Kolejny podatek do kasy miasta. Sct nie powinny podlegać maszyny budowlane jak koparki koparko ładowarki itd 
############# Jedynie wokół ścisłego centrum Nie uważam żeby to były wystarczające miejsca oraz dobre. Wystarczy zobaczyć co się dzieje na lublańskiej oraz w okolicach Górki narodowej w tygodniu. 

Gigantyczne korki
Powinny być niższe normy w okolicach 2010 roku dla diesli  , i  podobne dla beznyny Sct nie powinna dotyczyć mieszkańców ogólnie , nie tylko przez 5 lat. Jedynie dla przyjezdnych których jest więcej niż mieszkańców . Lecz powinno być wtedy więcej np pociągów czy też autobusów Nie jest to dobre , ponieważ widać że jest to ustawa robiona jedynie dla bogatych. Bogaty będzie płacił i  miał gdzieś. A osoba która będzie musiała tu pracować 

i  dojeżdżać już sobie na to nie pozwoli  
Zabytki powinny być usunięte ponieważ one mają okropną emisję spalin. A ludzie będą kombinować i  stare gruzy rejestrować jako zabytki

############# Stać powinno zawierać ścisłe centrum jak rynek i  okolice Pomyslcie o ludziach którzy ŻYJĄ I UTRZYMUJĄ rodziny z usług transportowych Sct nie powinno dotyczyć aut dostawczych i  ciężarowych W dzisiejszych czasach wysokich kosztów utrzymania działalności gospodarczej powinien ten czas być dłuższy Sct nie powinno wogole dotyczyć mieszkańców SCT nie powinno dotyczyć samochodów ciężarowych oraz maszyn budowlanych jak koparki,koparko ładowarki itd itd . Koszty wymiany tych sprzętów idą 
w setki tysięcy złotych 

############# Granica może być wszędzie najważniejszym jak dla Mnie aspektem jest możliwość  dojazdu transportem publicznym do miejsca zamieszkania.
Wymaga to rozpatrzenia budowy parkingu przy granicach strefy. Bardzo by to pomogło w rozwiązaniu kompromisu między mieszkańcami a programem czyste powietrze.

Więcej punktów park and ride na granicach strefy Niestety nie jestem ekspertem to zostawiam osoba które znają się na tym 5 lat jest ok 
Głównym problemem jest parking na granicach strefy 
Data powinna uwzględniać wybudowania takich parkingów. Jeśli na budowę nie jest potrzebne więcej czasu jest ok.

Jest ok. Zawsze to dodatkowe środki na rozbudowę transportu publicznego.

############# Uważam że chcąc tworzyć taką strefę powinno się stworzyć do tego własciwą infrastrukturę, mianowicie parkingi P&R poza obszarem miasta (a na pewno poza obwodnicą, idealnie z łatwym zjazdem z niej) - w tym momencie wszystkie parkingi P&R są wewnątrz miasta i  
samochody wjeżdzające muszą stać w korku żeby w ogóle się tam dostać. Tym sposobem nie są one wcale zachęcającą opcją dla przyjezdnych. Dobrze usytuowane P&R, poza miastem, gdzie można dotrzeć bez stania w korkach na wjeździe do miasta i  z których do centrum 
dojeżdza szybka komunikacja (metro) są rozwiązaniem które samo w sobie zachęciłoby osoby z poza miasta do przesiadki z auta do komunikacji miejskiej. W tym momencie tworzymy tylko kolejne problemy do ludzi które zniechęcą ludzi do tego miasta.

Co z innymi miejscami jak przychodnie lekarskie itp ? Są sytuacje gdzie ktoś jest np starszy i  transport komunikacją miejską a następnie piechotą jest 
problematyczny a nie ma on orzeczenia o niepełnosprawnosći, W obecnych przepisach kompletnie zapominamy o takich osobach i  zmuszamy ich albo do 
poszukania lekarza/innych usług poza Krakowem bądź do płącenia wysokich cen za przejazd taksówką.

############# Strefa SCT nie powinna obowiązywać Strefa SCT nie powinna obowiązywać Strefa SCT nie powinna obowiązywać Strefa SCT nie powinna obowiązywać Strefa SCT nie powinna obowiązywać 
############# Nic bym nie zmieniała. Jest wszystko dobrze zrobione i  przemyślane. Żadnych zastrzeżeń nie mam. Wszystko ok. Bardzo dobrze. Zero uwag. 
############# Propozycja utworzenia getta "czystego transportu" jest z definicji zła. Czysty transport oparty na akumulatorach elektrycznych jest jeszcze bardziej szkodliwy dla środowiska niż transport oparty o tradycyjne paliwa. Jest to wiedza powszechnie dostępna aczkolwiek bardzo 

blokowana i  uciszana przez opłacanych sprzedawczyków. Prawdziwi naukowcy zaprzeczają temu w całej rozciągłości, jedynie sprzedajni "eksperci" wygadują bzdury, w które społeczeństwo ma uwierzyć. Wprowadzenie proponowanej strefy jest zamachem na wolność 
swobodnego przemieszczania się obywateli  Polskich

Cały Kraków powinien być dostępny dla każdego bez żadnych wymysłów. Dość już blokujecie dostępność poprzez płatne strefy. Chodzi tu tylko o pieniądze, 
by zedrzeć z podatnika i le się da. Jesteśmy teoretycznie krajem wolnym. Mamy prawo do poruszania się po pięknej Polsce gdzie i  jak chcemy, bez blokad 
urzędniczych.

Doświadczenie i  obserwacje wskazują, ze owe standardy to nic innego jak łupienie polskiego podatnika. Nie ma to nic wspólnego z ochroną środowiska. 
Wymuszenie na mieszkańcach zmiany samochodu na "nowszy model" samo w sobie jest szkodliwe dla środowiska. Stare samochody są o wiele 
solidniejsze i  lepsze od nowych, które nastawione są na szybkie psucie i  korozję, brak napraw tylko wymiana na nowy, oprócz obciążenia finansowego 
mieszkańców niesie za sobą konieczność zaśmiecania środowiska starym sprzętem. Dawniej wszystko się naprawiało, dzisiaj przymuszanie do 
wyrzucania!

W ogóle nie powinno być tej strefy. To dyskryminacja ludzi ubogich. To zanieczyszczanie środowiska koniecznością "wyrzucania" starych samochodów, wielokrotnie znacznie lepszych niż nowe korodujące w oka mgnieniu badziewie! I tu potwierdzają się moje wcześniejsze uwagi- wcale nie chodzi o strefę czystego powietrza, chodzi o pieniądze. Chętnie usłyszę w jaki sposób wniesienie 
opłaty poprawi jakość powietrza w Krakowie? Jeszcze 20 lat temu były utrzymywane  korytarze powietrzne w Krakowie, plan zagospodarowania wykonany był 
przez ludzi mądrych i  inteligentnych. Teraz wydawane są pozwolenia na zamurowywanie każdego skrawka zieleni (oczywiście za grubą kasę) po czym lamentuje 
się, że jest ciasno, że są korki, następuje ogólne zdziwienie. Tu brak logiki. Albo wręcz jest to celowe działanie - ogłupienie społeczeństwa celem wyciągnięcia z 
niego jeszcze więcej pieniędzy. 

Każdy ma prawo do poruszania się w dowolny sposób po swoim mieście, po swoim kraju. Żadne tego typu regulacje nie poprawią komfortu życia 
Polaków. Skończcie z tym absurdem. Skończcie z grabieżą polskich kieszeni!  Skończcie z bezmyślną deweloperką!  

############# tylko do II obwodnicy, włącznie dojazdy do innych Park an Ride normy z poprzedniej wersji  uchwały Euro 3 - rok produkcji  2000 dla benzyny, i  Euro 5, rok produkcji  2010 dla diesli) ok pojazdy zabytkowe/historyczne powinny wjeżdżać do strefy bez żadnych dodatkowych obostrzeń; utrzymać wyłączenie dla seniorów, które było wpisane 
do poprzedniej wersji  uchwały

############# Uważam, że Strefa Czystego Transportu powinna dotyczyć ściślejszego centrum naszego Miasta np. ograniczając ją od zachodu ulicą Piastowską, od północy i  wschodu torami kolejowymi przebiegającymi nad cmentarzem Rakowickim a następnie obok Fabrycznej. Od południa 
ograniczeniem mogłaby być Aleja Powstańców Śląskich a następnie od skrzyżowania z Generała Henryka Kamieńskiego ograniczeniem do Jubilatu mogłaby być ul. Marii  Konopnickiej. 

Dla każdego rodzaju pojazdów powinien być również dostępny dojazd do pętli  MPK Pleszów w Nowej Hucie (po otwarciu S7), choć zaparkowanie tam po 
godzinie 7 rano graniczy z cudem, więc pytanie co mają zrobić takie osoby które nie znajdą miejsca parkingowego i  nie będą mogły jechać dalej 
samochodem w stronę centrum miasta. Jest tam wiele działek dookoła które mogłoby Miasto wykupić od ludzi i  zrobić parkingi - co znacznie ograniczy 
emisję spalin, bo od wielu osób słyszę że jeżdżą do pracy samochodem bo o 8 nie da się już tam zostawić samochodu. Wjeżdżają do miasta, stoją w 
korkach i  zanieczyszczają powietrze. Dostosujcie najpierw parkingi na obrzeżach zanim wprowadzicie ograniczenia. 

############# Wyjątek powinien być wprowadzony dla samochodów terenowych, które w praktyce są pojazdami specjalnymi, niepraktycznymi do codziennej jazdy po 
mieście, używanymi do wyjazdów terenowych i  wakacyjnych. Samochód terenowy zazwyczaj jest to drugim lub kolejnym autem właściciela, dlatego nie są 
użytkowane jako pojazd do codziennej jazdy w mieście, lecz okazjonalnie aby wyjechać z miasta i  wrócić.
Ze względu na fakt, że to pojazdy należące do pasjonatów są zazwyczaj zadbane i  w dobrej kondycji  technicznej.

Samochód terenowy to nie SUV. Aby poprawnie rozróżnić te dwa rodzaje podaję cechy samochodu terenowego które powinny być weryfikowane:
1. reduktor (umożliwia powolne poruszanie się w terenie i  pokonywanie stromych podjazdów/zjazdów)
2. napęd na wszystkie koła (stały lub dołączany)
3. rama (czyli nadwozie nie jest samonośne w przeciwieństwie do suvów)
4. opcjonalnie: łatwo dostępne koło zapasowe (na nadwoziu, na klapie bagażnika)
5. opcjonalnie: wyciągarka

############# Uważam, że strefa powinna zostać jak znacznie ograniczona (maksymalnie do II obwodnicy) lub w ogóle nie wprowadzona. Koniecznością jest wyłączenie ze strefy wszystkich parkingów P+R i  pętl i  tramwajowych na granicach miasta oraz umożliwienie dojazdów do wszystkich 
szpitali  w mieście.

Uważam, że niesprawiedliwym podejściem jest stawianie wymogów tylko na podstawie roku produkcji pojazdów i normy emisji  EURO. Wiele starszych 
pojazdów z małymi silnikami posiada małe emisje, które spełniłyby nowe normy (Euro 5 i  6). Jednak ze względu, że w czasie ich produkcji  te normy 
jeszcze nie istniały, oficjalnie posiadają wbita normę niższą, która nie uprawniałaby ich do wjazdu.

Wszelkie ulgi  powinny być rozszerzone na wszystkich mieszkańców aglomeracji. To mieszkańcy mniejszych miejscowości pod Krakowem często zmuszeni  są do skorzystania z samochodu w celu dojazdu np. do pracy ze względu na uboższą ofertę transportu publicznego. Jest to żałosne rozwiązanie, potwierdzające jedynie argumenty przeciwników SCT, że celem strefy nie jest troska o środowisko, a utrudnienie poruszanie się 
samochodem po mieście osobom mniej zamożnym.

Jedynym efektem takich pomysłów jest wytworzenie zbędnej biurokracji w celu miernej próby uatrakcyjnienia pomysłu SCT. Proponowałbym przeznaczyć 
pieniądze na inwestycje w transport publiczny i  rozwój dróg rowerowych.

############# Brak strefy Brak strefy Nie zgadzam się na żadną SCT Nie zgadzam się na żadną SCT Złodziejstwo, podział ludzi na gorszych i  lepszych. NIE dla SCT NIE dla SCT
############# Strefa ma odpowiedni obszar. - - - Dobrze. To dobre rozwiązanie. Strefę należy wprowadzić. Dziękuję za pracę nad tym projektem.
############# To jest niepotrzebne. Nawet smogu już nie ma. Piece wymienione, jedyny smog pochodzi z gmin ościennych. To jest niepotrzebne. Nawet smogu już nie ma. Piece wymienione, jedyny smog pochodzi z gmin ościennych. To jest niepotrzebne. Nawet smogu już nie ma. Piece wymienione, jedyny smog pochodzi z gmin ościennych. To jest niepotrzebne. Nawet smogu już nie ma. Piece wymienione, jedyny smog pochodzi z gmin ościennych. To jest niepotrzebne. Nawet smogu już nie ma. Piece wymienione, jedyny smog pochodzi z gmin ościennych. To jest niepotrzebne. Nawet smogu już nie ma. Piece wymienione, jedyny smog pochodzi z gmin ościennych.
############# Jeżeli  już to ją rozszerzyć by spełniała swoją funkcję, albo pozostawić w aktualnym założeniu. Ilość punktów jest wystarczająca, robienie zbyt wielu wyłączeń spowoduje że wiele się nie zmieni. 3 lata powinno być wystarczające, nie możemy się tyle lat dusić i  wcześniej umierać. Jestem przeciwny, "mam pieniądze to będę zatruwał dalej" nie o to chodzi by zarabiać na tym tylko realnie poprawić stan jakości powietrza. To kontrowersyjne 

rozwiązanie. 
W ostatnich latach masowo były rejestrowane pojazdy zabytkowe i  specjalny by właśnie ominąć SCT

############# Śtrefa A tylko Tak Za wysokie. Kogo stać zmienić auto??? 10 lat Tak tylko taniej Tak
############# Okolice Rynku Głównego, ewentualnie Aleje Ul. Zawiła i  cała okolica Woli  Duchackiej powinna być wyłączona, cała ul. Wielicka i  Kamińskiego powinna być dostępna dla wszystkich Euro 3 dla samochodów ciężarowych, to są nasi dostawcy, cały transport polegnie. Euro 5 dla diesli  osobowych lub euro 4 - ludzi nie stać w tak 

trudnych czasach na wymianę, chyba że Miasto da dofinansowanie do samochodów 
Dla mieszkańców Krakowa nie rejestrować starych aut poniżej euro 5 , natomiast ci którzy mają starsze auta niech sobie nimi jeżdżą do śmierci 500 zł na miesiąc to bardzo dużo dla małej firmy transportowej , doprowadzicie do upadku działalności gospodarczych , zdecydowanie nie  dla SCT  Uprawnienie powinno być dla całego gospodarstwa domowego, powinno wystarczyć że jeden z małżonków odprowadza składki do Miasta Krakowa,drugi 

małżonek mimo że płaci podatki np w Wieliczce i  ma tam działalność i  tam jest zameldowany też powinien mieć możliwość wjazdu przez 5 lat z ulgą 
############# Uważam, że wprowadzone normy są zbyt dużym skokiem na podniesienie jej tak wysoko jeżeli chodzi o samochody z silnikiem Diesla na euro6, gdzie początkowo projekt przewidywał euro5! Uważam, że jest to niesprawiedliwe w stosunku do osób spoza Krakowa, którzy np w nim pracują lub zwyczajnie potrzebują skorzystać z pomocy specjalistycznych tj. placówki medyczne, szpitale.

Jednocześnie uznajmy, że tu nie chodzi oczywiście o ekologię.
Wchodzimy w coraz głębszy podział społeczności i  pokazujemy, że jesteśmy bardzo ulegli  wpływom sterujących nami instytucjami. Chciałbym, żeby ten projekt 
został realnie skonfrontowany z bogatszymi krajami UE, gdzie tak wysokie restrykcje nie występują i porównać nasze zarobki do możliwości zakupu 
samochodu spełniającego normy które miałyby wejsc w l ipcu br.

Uważam, że powinni zostać uwzględnieni pracownicy spoza Krakowa pracujący w nim i  osoby bez wyjątku udające się w ważnych sprawach.

############# Nie 2004 Złe rozwiązanie Totalna dyskryminacja
############# ok jest ok Każde auto powinno przedstawić wynik pomiaru emisji  spalin i  na tej podstawie rozważyć czy może jeździć w SCT czy nie. Nowe auta moga mieć 

zapchane DPFy, wycięte katalizatory itp, a beda jeżdzić w SCT. Może okazac sie również ze stare auta spełniają nowszą norme emisji , a jeździć nie moga.
powinien być skrócony do 1 roku. Jeśli  ktoś nie przestawi się w rok, to 5 lat tez mu nie pomoże beznadziejne. Albo mogą wjeżdżać albo nie. Opłata nie poprawi emisji spalin. trzeba być konsekwentny. 5 lat to przesada. 1 rok wystarczający. 

Wyjątków jest za dużo. Ludzie bedą kombinować zeby załapac się jako wyjątek.
############# Nie całe miasto!!! Obwód maksymalnie do pierwszej lub drugiej obwodnicy. Zbyt szybko wprowadzane zmiany które wymuszają wymianę samochodu. Dla pojazdów z Krakowa okres przejściowy nie powinien obowiązywać lub 

powinien być dłuższy np do 2035 czyli 10 lat.
Powinien być dłuższy. 10 lat powinno wystarczyć na wymianę samochodu Rozwiązanie dobre. Tylko chodzi o to żeby komunikacja miejska bardziej się opłaciła przyjezdnym niż jazda autem. Bo jak wprowadzicie cenę 50zł za 

całodzienny wjazd autem to lepiej te 50 zł zapłacić niż kupować np 6 biletów tramwajowych i  tłuc się komunikacją. Wprowadzicie 100 zł to wtedy się kierowca 
zastanowi czy nie lepiej jechać taksi albo tramwajem

Krakowianie powinni być wyłączeni ze strefy albo mieć okres przejściowy wynoszący 10 lat. Dodatkowo w ankiecie lub dyskusji powinni uczestniczyć 
tylko mieszkańcy Krakowa weryfikowani nr pesel. Nie tak jak dzisiaj ankietę może wypełniać proekologiczna 16 latka utrzymywana przez rodziców. Albo 
inni  eko aktywiści mieszkający na wsiach nie zdający sobie sprawy z kosztów życia w Krakowie. 

############# Jest ok Dobra propozycja Jestem za Jestem za Nie, to spowoduje ze wszelkie firmy krzaki wożące pasażerów i  turystów niezbyt nowymi i  sprawnymi autami będą nadal wjeżdżać. Ewentualnie można by pomyśleć nad wjazdem dla np. osób starszych czy niepełnosprawnych których nie stać na nowe pojazdy np. w celu wizyty u 
lekarza czy odwiedzenia rodziny

############# Proponowany harmonogram jest nieakceptowalny społecznie. Robicie Państwo dużo żeby w Krakowie nie wprowadzić SCT. Założenie że w przypadku 
diesli będą mogły po Krakowie jeździć jako najstarsze 12 letnie samochody jest zbyt ambitne nie tylko dla Krakowa ale dla najlepiej rozwiniętych miast 
Europy. Średni wiek samochodu w Polsce to dzisiaj około 15 lat zatem ilość pojazdów, która tego warunku nie spełnia jest zbyt duża a tym samym 
dolegliwość społeczna takiego rozwiązania nieakceptowalna społecznie. Jakość powietrza w Mieście jest jednym z najistotniejszych problemów Krakowa 
ale propozycje zmierzające do poprawy w tym zakresie muszą "wiedzieć" przeciętnego mieszkańca, ważyć jego możliwości finansowe i  społeczną 
akceptację dla kolejnego projektu niezwykle ambitnego rozwiązania proekologicznego. W końcu winno się dostrzegać kontekst geopolityczny, który tez 
nie pozostaje bez znaczenia dla wysiłku społecznego jakim będzie wprowadzenie tak rygorystycznych wymogów w SCT. 
Proponuję zatem obniżenie wymogów, tak aby od l ipca 2025 do SCT mogły wjeżdżać wyłącznie samochody spełniające dla diesli  normę Euro 4 lub rok 
produkcji  2005 dla benzyny Euro 3 lub rok produkcji  2000. Natomiast od roku 2030 wymogi powinny być podwyższone odpowiednio dla diesli  norma 
Euro 5 lub rok produkcji  2009 a dla benzynowych Euro 4 i  rok produkcji  2005 oczywiście z utrzymaniem karencji dla mieszkańców Krakowa. Rozumiejąc 
że sytuacja społeczno-gospodarcza podlega dynamicznym zmianom Miasto Kraków zawsze będzie miało możliwość dokonania dalszych korekt w 
funkcjonowaniu SCT, a jeżeli  na to warunki pozwolą również w jakiejś perspektywie dojść do normy Euro 6. Takie decyzje powinny być podejmowane 
jednak w oparciu o doświadczenia z funkcjonowania strefy na zasadach wyżej wskazanych i  akceptowalnych społecznie. 
Na koniec jeszcze jeden argument -  Kraków to metropolia, która jeżeli  chce się rozwijać w dotychczasowym tempie to rozwiązania w nim stosowane 
muszą uwzględniać słuszny interes mieszkańców samego Krakowa ale też interes mieszkańców metropoli i  krakowskiej. Koniecznym jest tu zachowanie 
zdrowego rozsądku  a za takowe nie można uznać założenia że do Krakowa za pół roku - od l ipca 2025 r. będą mogły wjeżdżać samochody nie starsze niż 
dwunastoletnie (Euro 6 i rok produkcji 2013)- chyba że intencją autorów tego pomysłu jest wyhamowanie rozwoju Krakowa i  maksymalne 

 przekierowanie potencjału rozwojowego obszaru metropolitalnego Krakowa w kierunku wzmacniania Katowic i  województwa Śląskiego.        

Rozwiązanie dobre ale tylko jeżeli  będzie dotyczyć stosunkowo wąskiej grupy właścicieli pojazdów. Mając na uwadze średni  wiek pojazdu w Polsce i  
proponowane wymogi dla SCT zaryzykuje twierdzenie że opłata musiałaby dotyczyć około 30% właścicieli  pojazdów co skazuje ten pomysł na niepowodzenie.   

############# Brak strefy.
############# Brak strefy
############# SCT nie powinna powstać w ogóle. Będzie miałą ona marginalze znaczenie ze względu na warunki topograficzne miasta oraz słabe możliwości przewietrzające w mieście, nie wpłynie to istotnie na poprawę stanu powietrza, jeżeli  ograniczenia emisji  będą dotyczyć samej strefy 

miejskiej. 
https://nauka.uj.edu.pl/aktualnosci/-/journal_content/56_INSTANCE_Sz8leL0jYQen/74541952/135425489

Wymiana samochodów na nowsze jest naturalnym elementem egzystencji  ludzi w mieście i poza miastem. Zachęcanie ludzi do wymiany samochodów 
starszych o niskich standardach emisji  (np. ulgi  podatkowe, dopłaty) byłoby dużo lepszym rozwiązaniem i przyniosłoby korzysci szybciej niż 
wprowadzanie zakazów.

J.W. Jest to tylko i  wyłącznie dowód na to, że chodzi po pieniądze, a nie o czyste powietrze. 

############# granice SCT powinny zawierać sie max. w ramach 2 obwodnicy cała idea tworzenia stref wyłączonych spoza SCT jest z góry skazana na niepowodzenie - rodzi bowiem żródło do nadużyć jak również konfliktów czy wręcz 
spraw sądowych nt tego dlaczego miejsce A jest wyłączone z SCT  a miejsce B nie i  kto miałby i  na jakiej podstawie decydować o takim wyborze. 

ogólne zasady emisji  są o tyle dobre o i le odnoszą sie do strefy na zdecydowanie mniejszym obszarze, do którego można dojechać tramwajem czy 
autobusem.  Użycie ich w stosunku do całego miasta i  wszystkich mieszkańców jest zbyt daleko idącą ingerencją jak i  narzuca na mieszkańców znaczące 
koszty które dla uboższej ich części mogą być powodem do wykluczenia komunikacyjnego. wystarczy zwykły przykład emeryta który może mieć problem z 
wykonaniem większych zakupów które obecnie może przetransportować  własnym autem - czy miasto zaproponuje mu darmową taksówkę czy raczej 
uzna że to już nie jego problem?

okres 5 lat jak widzimy można tak samo zmienić w 10 , bo jeszcze niedawno w ogóle nikt o nim nie mówił. Skoro jestem za ideą ograniczenia zasiegu SCT, nie mogę więc jednocześnie być za 5 czy 10 letnim okresem wyłączenia dla mieszkańców na obszarze całego miasta.  Jeżeli  
strefa zmniejszy zasięg byłby skłonny nawet na skrócenie okresu wyłączenia, niemniej w imieniu mieszkańców Centrum  i  tak byłbym za tym aby jako mieszkańcy mieli  pełne prawo korzystać ze swoich aut bezokresowo,  a ograniczenie mogłoby obejmować wszystkich poza 
mieszkańcami. 

to tylko pokazuje słabe strony całej idei, która sprowadza się do pobierania pieniędzy, zmuszania do sprzedaży auta i  ew zakupu nowszego modelu ale nie w 
wyniku własnej decyzji ale przymusu. Po co robić tyle zamieszania jedną ręką a drugą ręką pobierać złotówkę i  wpuszczać wszystkich  jak można po prostu ich 
wpuszczać do miasta, a pobierać opłaty za wjazd do 2 obwodnicy. 

Jeżeli  nie ma szans na zmniejszenie obszaru SCT wówczas jestem za tym aby okres 5 letni wydłużyć na czas nieokreślony, np zrobić okres karencji  5-10 lat 
po którym należałoby dokonać przeglądu i  oceny działania SCT i dopiero wówczas podjąć decyzję czy wprowadzać zakaz całkowity i  ograniczyć l iczbę 
wyjątków. 

############# Strefa powinna zostać ograniczona do obszaru Starego Miasta. Jest to jawna dyskryminacja mieszkańców Krakowa. Dlaczego osoby nie mieszkające w Krakowie będą miały prawo dojechać po terenie Krakowa do 
szpitala czymkolwiek, a mieszkańcy Krakowa nie? Ograniczy to znacząco dostępność usług ochrony zdrowia dla mieszańców Krakowa. 

Samochody z si lnikami diesla i  benzynowymi powinny móc jeździć po SCT spełniając euro5. Jeśli  zmienia się wytyczne emisyjności to powinna być 
spełniona ta sama norma dla benzyny jak i  diesla.
Obecne zapisy dyskryminują mieszkańców posiadających auta z silnikami diesla. 

A jeśl i  we wprowadzeniu SCT chodzi o ochronę powietrza to powinny móc wjechać samochody mające rzeczywiste emisje odpowiadające konkretnym 
normom. Bardzo często zadbany starszy samochód spełniałby normy wjazdu do SCT podczas gdy nowsze zaniedbane auto tej biurku normy już nie 
spełnia. Badanie składu spalin jest obowiązkowe na przeglądzie w SKP. Jednocześnie nadać straży miejskiej prawo badania składu spalin. 

Wyłączenie 5 lat jest ukłonem w stronę mieszkańców ale należałoby zrobić to jako przesunięcie 5-letnie, tj. wjeżdżający do Krakowa mają ograniczenie od 2025, podczas gdy mieszkańcy takie warunki będą mieli  od 2030. Dla osób wjeżdżających normy się zaostrzą od 2030, a 
dla mieszkańców powinny one obowiązywać od 2035.
W propozycji  uchwały o SCT brak jest też zadbania o osoby znajdujące się na emeryturach - im będzie ciężko wymienić Samochód na nowy. 

Jeżeli  SCT ma na celu ograniczenie zanieczyszczeń powietrza to dopuszczenie wjazdu za opłaty nie spowoduje zmniejszenia emisji  danego samochodu.
Skoro po uiszczeniu opłaty samochód jest ekologiczny(!) to dlaczego mieszkańcy nie będą mogli korzystać z jazdy za opłatą gdy SCT zacznie ich obowiązywać? 

Na l iście wyjątków powinny być pojazdy krakowian i  przedsiębiorstw płacących podatki w Krakowie, pojazdy służb ratujących życie, tj. Straży Pożarnej, 
Pogotowia, Wojska. Pojazdy zabytkowe (żółte tablice, dotyczy wszystkich pojazdów z kolekcji  niezależnie od ich wieku) przejazd jedynie na oficjalne złoty 
na terenie Krakowa zgłoszone przez organizatora, a gdy właścicielem jest mieszkaniec Krakowa to wjazd i  wyjazd na zlot poza Krakowem na podstawie 
zaświadczenia od organizatora złotu w innym mieście. Pozostałe pojazdy (w tym specjalne) mogą zostać dostosowane do wymagań strefy - skoro 
mieszkańcy, w tym osoby już nieaktywne zawodowo (emeryci) są zmuszeni do wymiany pojazdów na nowe to dlaczego właściciele pojazdów specjalnych 
mieliby być objęci wyjątkiem? Dotyczy to również spółek miejskich - miasto i  jego służby powinny być przykładem dla mieszkańców. 

############# Zredukować do zera! każdy metr kwadratowy miasta! EURO 3 to wystarczająca norma dla benzyny i diesla. Wyższe to zwykła ściema i  oszukiwanie ludzi. dożywotnie wyłączenie dla mieszkańców Krakowa!! Idiotyzm. Po opłacie auto już nie smrodzi, co? SCT w ogóle nie powinno istnieć. Miasto jest dla ludzi, a nie dla Waszych wymysłów, aby się poczuć moralnie wywyższonymi. Zróbcie sobie test IQ - na 
pewno nie jesteście tak inteligentni  jak Wam się wydaje. Mensa robi  je w Krakowie.

############# Uważam, że każdy mieszkaniec Krakowa który posiada/zarejestrował samochód spełniający w danym momencie prawo Polskie, przed wprowadzeniem SCT ma prawo poruszać się po Krakowie (oczywiście auto ma być sprawne i  ma na bieżąco przechodzić przeglądy, ale do tego 
są już odpowiednie przepisy). Prawo nie może działać wstecz. SCT może wprowadzać ograniczenie dla nowo rejestrowanych samochodów, ale nie dla już zarejestrowanych na terenie Krakowa. Wymiana aut postępuje niezależnie, auta najbardziej i  najczęściej eksploatowane i  
tak wypadają z użytku. Posiadanie auta którym nie jeździ się często i  dużo, a tym samym można z niego korzystać przez wiele lat dłużej, nie może być karane.
Poza tym każdy jeżdżący samochód niezależne od paliwa powoduje zanieczyszczenie przez unoszenie pyłów/brudów z drogi i  dodatkowo drobinek opon które ścierają się z kół. Celem miasta powinno być ograniczenie ruchu samochodów mieście, poprzez np. zwężanie ulic, 
l ikwidowanie miejsc parkingowych, rozwój komunikacji  miejskiej, infrastruktury rowerowej etc.

Oceniam to negatywnie. Bo pozwala kupić "bi let" który uprawnia do trucia na terenie Krakowa. Każde wyjątki powodują, że stają się to wytrychem do ominięcie przepisów. Podobna sytuacja miała miejsce wiele lat temu jak auto z kratką było 
traktowane inaczej niż bez niej, czyli  jako dostawcze. Co nagminnie było wykorzystane.

############# Tylko Centrum Krakowa Zbyt duże obostrzenia Dyskryminacja osób dojeżdżających do pracy Zbyt drogo 
############# Nie powinno być tej strefy. To ogranicza prawa i  dzieli  spoleczeństwo na lepszych i  gorszych. Całe miasto powinno nyc dostępne, z wyłączeniem rynku, granica plant jest ok. Ten projekt powinien trafić do kosza. Na każdym kroku chcecie wysysać z ludzi pieniądze. To hańbiące dla pomyslodawców i władz miasta, które na to przystają. Mnóstwo ludzi mieszka na stałe w Krakowie choć meldunek maja w miastach rodzinnych. Co z nimi? 
############# Strefy czystego transportu za granicami są już usuwane, gdyż nie przynoszą założonych skutków. Jest to tylko podział ludzi na bogatych i  biednych, a więc dyskryminacyjny. Nie wspominając faktu, że jak zapłacę to i  tak wjadę więc nie chodzi tu o ekologię ale o pieniądze. Żadna strefa transportu nie powinna powstać. Dlaczego ktoś ma zmieniać auto na wasze widzi misie? Właśnie.

Kasa na pierwszym miejscu! 
############# Strefa powinna zostać zmodyfikowana tak, żeby umożliwić kierowcom dojazd do wszystkich parkingów P&R a nie tylko na górce narodowej. Wszystkie parkingi P&R, szpital nie tylko w Prokocimiu. Dla mieszkańców w ogóle nie powinno zostać wprowadzone SCT. Jest okej, ale pewnie rzeczywiście sprawdzane na godzinę itd. Będzie tylko na początku w później już nie. Tak jak już wcześniej wspomniałem, dla mieszkańców nie powinno to zostać wprowadzone. Mieszkaniec powinien móc się swobodnie poruszać po swoim 

mieście. 
############# Tak należy koniecznie zmodyfikować obszar strefy czystego transportu. Przedstawuone rozwiązania są kuriozalne. Jeżeli  już ją wprowadzać to ograniczyć ją do rynku i  starego miasta z zachowaniem dobrze funkcjonującej i  przystępnej cenowo komunikacji miejskiej. A najlepiej 

nie wporadzac żadnej strefy, ten projekt przypomina izolację i  tworzenie czegoś na wygląd getta.
Nadal to za mało, każdy obywatel powinie misc możliwość dostępu do usług publicznych tj. Np. Urzędy i  inne placówki medyczne. Zostały zawyżone w stosunku do poprzedniego projektu. To przegląd techniczny stwierdza, czy pojazd nadaje się do użytku i  ruchu, a nie uchwała rady 

miasta. Dzielenie obywateli  na gorszych i  lepszych poprzez posiadany pojazd. 
Jest to dyskryminacja osob  pracujących w mieście, które muszą codziennie dojeżdżać do pracy. W mieście, w którym komunikacja miejska - MPK kuleje, cały czas są opóźnienia, bi lety są stanowczo za drogie, niedorzecznym pomysłem jest wprowadzanie 

dodatkowych opłat. Ale jak widać radni wolą okradać obywateli  wprowadzając takie opłaty i  dyskryminując ludzi których nie stać na zmianę samochodu. 
Osoby, które pracują na terenie miasta Krakowa.

#############
############# SCT w Krakowie, podobnie jak w Warszawie, powinna zostać ograniczona jedynie do ścisłego, zatłoczonego centrum miasta! Przybliżony zakres Strefy: Al. Krasińskiego, Mickiewicza, Słowackiego, ul. Wita Stwosza, Herlinga - Grudzińskiego, Konopnickiej, Al. Powstańców Śląskich. Ograniczenia SCT powinny dotyczyć wyłącznie pojazdów z si lnikami diesla! SAMOCHODY BĘDĄCE WŁASNOŚCIĄ MIESZKAŃCÓW KRAKOWA NIE POWINNY PODLEGAĆ OGRANICZENIOM WYNIKAJĄCYM Z WPROWADZENIA SCT! Strefa tworzona jest przecież dla Krakowian - a nie przeciwko nim! Doskonale wiadomo, że zródłem zanieczyszczeń komunikacyjnych 

w mieście są SETKI TYSIĘCY pojazdów dojeżdżających codziennie do Krakowa i  przemierzających  nasze miasto tranzytem. Radni i  Prezydent Krakowa nie powinni  dodatkowo mnożyć utrudnień - na które narażeni są codziennie ich WYBORCY i  osoby płacące w tym mieście 
podatki!!!

Możliwość wjazdu do strefy za opłatą powinna być utrzymana BEZTERMINOWO! Można próbować uczynić użytkowanie starszych samochodów 
NIEOPŁACALNYM - ale nie powinno się ZAKAZYWAĆ korzystania z legalnie nabytego (przed wprowadzeniem Strefy) pojazdu!

Wprowadzone wyłączenia to jedynie absolutne MINIMUM! Pojazdy należące do mieszkańców Krakowa powinny BEZTERMINOWO zachować możliwość 
użytkowania w obrębie SCT.

############# Strefa powinna objąć wewnętrzny ograniczony "Plantami". Samochody benzynowe - OK, jak zaproponowano.
Samochody z si lnikiem Diesla - do 2035 roku dopuscic samochody spełniające EURO 5.

W przypadku pozostawienia granic strefy jak zaproponowano (prawie cały Kraków) wyłączeniem powinny być objęci również mieszkańcy podkrakowskich miejscowości, niejednokrotnie dojeżdżający do pracy.
W przypadku uznania granic jakie zaproponowałem - jest OK.

Jest OK ale stawki są zdecydowanie za wysokie. Ponadto powinna być jakaś l iczba dni w roku przez które auto może wjeżdżać do strefy bez opłat. Np. 30 dni w 
roku. Należy wziąć pod uwagę turystów, przejezdnych i  inne osoby które sporadycznie w Krakowie się pojawiają i  nie powinny wtedy zastanawiać się jak, kiedy 
uiszczać opłaty.

dodatkowo:
- osoby dojeżdzające do pracy niebędące mieszkańcami Krakowa,
- osoby mieszkające w Krakowie - ale poruszające się samochodami co do których nie mają tytułu prawnego (np. osoby jeżdżące autami należącymi do ich 
rodziców),

############# Wprowadzanie stref czystego transportu jest bez sensu i  dyskryminują obywateli , których nie stać na wymianę samochodu. Nie powinno ich być wogole. Wprowadzanie stref czystego transportu jest bez sensu i  dyskryminują obywateli, których nie stać na wymianę samochodu. Nie powinno ich być wogole. Standart emisji  Euro to sztucznie generowany wskaznik, według którego strasze samochody z małym silnikiem są mniej ekonomiczne od nowych z bardzo 
dużymi silnikami co jest totalnym absurdem. Wprowadzanie stref czystego transportu jest bez sensu i  dyskryminują obywateli , których nie stać na 
wymianę samochodu. Nie powinno ich być wogole.

Wprowadzanie stref czystego transportu jest bez sensu i  dyskryminują obywateli, których nie stać na wymianę samochodu. Nie powinno ich być wogole. Jeśli  sytuacja ekonomiczna mieszkańców będzie dobra to sukcesywnie strasze samochody zostaną wyparte przez nowsze. Jest to kolejna dyskryminacja i  kolejne dokładnie tym "biedniejszym", im więcej takich opłat tym później ludzi będzie stać na wymianę samochodu na nowszy i  
bardziej ekologiczny model.

Wszyscy posiadacze pojazdów powinno mieć mozliwosc wjazdu do miasta, w innym wypadku będzie to dyskryminacja obywateli  i  tworzenie podziału 
społeczeństwa.

############# Strefa powinna obowiązywać w całym mieście. Podane normy są za mało restrykcyjne. Ten okres nie powinien przekraczać trzech lat. Fatalna propozycja, samochody, które nie spełniaja norm, nie powinny być dopuszczone. Wyjątków jest wystarczajaco dużo. A cały zaproponowany projekt jest zdecydowanie zbyt l iberalny i  zbyt rozciągnięty w czasie.
############# Założone standardy emisji  Euro w samochodach diesla są drastyczne. Należy pamiętać że diesle z normą Euro 5, a tym bardziej 6 mają już bardzo ostre 

standardy emisji  tlenków azotu, a zamierzacie kazać ludziom pozbywać się względnie nowych samochodów.
############# Strefa powinna obejmować cały Kraków Zaproponowane miejsca wystarczą. Wskazane normy są zbyt l iberalne. Zaproponowany okres jest zbyt długi, nie powinien przekraczać trzech lat. Bardzo zła propozycja, samochody niespełniające norm, nie powinny wjeżdżać do Strefy.
############# Moim zdaniem ta propozycja jest bardziej rygorystyczną 

Nie każdego stać na nowe auta , a z tego tak wygląda że powinniśmy mieć nowe auta . Pana prezydenta stac i  urzędników   nas zwykłych ludzi z pensja minimalna niestety NIE
Wszystko fajnie tylko nie bierzecie pod uwagę tego że ci co przyjeżdżają z poza Krakowa nie koniecznie po 12,13 godzinach pracy będą jeszcze myśleć jak 
tu dojechać do auta zaparkowanego poza granicami?

Myśle że powinny być wymagania odnośnie standardu emisji  Euro np.auto benzyna  emisja Euro 4 lat 21 już do Krakowa nie wiedzie  .Dlaczego?? Pomysł moze fajny ,ale jak ktoś ma sobie odłożyć na auto które będzie spełniać wymogi jak nie będzie w stanie . Koszt wjazdu do strefy + benzyna 
No nie będzie w stanie za minimalna pensje
To jeśli  opłata to może trochę mniejszą.

############# Strefa powinna być maksymalnie do l l  obwodnicy . Euro 4 dla diesel 
Euro 3 dla benzyna 
Takie normy są wystarczające gdyż większość starszych samochodów jej nie posiada .

Czas dobry na zmianę lecz powinien odpowiednio podchodzić do emisyjności danego samochody Całkowicie bezsensowne,  to tylko kupowanie zrobię wjazdu , czyli tak naprawdę nabijanie kasy miasta . Przepusta powinna być darmowa po wcześniejszym 
zgłoszeniu i  ważnym powodzie wjazdu w strefę 

Osoby z niepełnosprawne 

############# Rozszerzyc na gminy oscienne ze wzgledu na lokalizacje miasta ( w niecce) i  przemieszczanie zanieczyszczeń w stronę miasta. Brak jakichkolwiek wymagań dla motocykli  i  skuteró ktore ze wzgledu na gabaryt maja mniejsze mozliwosci filtracji  zanieczyszczeń a spalanie nie jest 
duzo mniejsze niz pojazdow samochodowych.

Rozwiazanie jest poprawne , jedynie mogloby z pozniejszym terminie tez wystepowac lagodniejsze normy dla mieszkancow bo ze wzgledu na dostepnosc komunikacji  miejskiej mieszkancy rzadziej uzytkuja swój pojazd.  Jesli  kontrole beda automatyczne a nie tylko okazjonalne przez patrol to spelni zadanie inaczej strefy jakby nie bedzie Pojazdy hostoryczne zostaly gorzej potraktowane (ograniczenie liczby dni)  niz pojazdy jednosladowe które wogole sa wylaczone spod obostrzen strefy a 
poza zanieczyszczeniami wprowadzaja duzy halas w przeciwienstwie do pojazdow historycznych które z reguly są utrzymywane w dobrym stanie 
technicznym. 

############# Pozytywnie Lista wydaje się być kompletna
############# Tym pomysłem może być objęty tylko sam rynek, jezeli  to konieczne. Sam pomysl strefy to jest to dyskryminacja. Wszystkie urzedy, lekarze , szitsle, żłobki, przedszkola. Każdy powinien jeździć takim samochodem na jaki ma ochotę,  jeżeli  przegląd techniczny został wykonany i  podbity to w takim razie nadaje się do jazdy. Dyskryminacja 
############# SCT powinna być zdecydowanie mniejsza niż zakłada projekt, gdyż w obecnym kształcie jest bardzo restrykcyjna. Powinna być ograniczona największymi rondami w pobliżu centrum miasta. Dojazdy do centrów handlowych, rozrywkowych, kulturalnych, cmentarze. 

Uniemożliwienie dojazdu do tych miejsc starszymi autami jest bardzo niesprawiedliwe. Nie dojeżdża się tam często, a konieczność przesiadki na 
komunikacje miejska w przypadku osób starszych czy dzieci jest kłopotliwe. Problemem dla czystego powietrza w Krakowie nie są pojedyncze dojazdy do 
lekarzy czy w celach rozrywkowych, lecz często kursujące duże pojazdy (busy, autobusy, ciężarówki, półciężarówki). Obserwując „gołym” okiem, widać, że 
to właśnie te pojazdy najbardziej kopcą. Należy odróżnić przejazdy sporadyczne (lekarze, rozrywka) od przejazdów codziennych (np. do pracy) czy 
przejazdów komercyjnych.

Diesel starszy niż 2010r.
Benzyna starszy niż 1995r.
Ludzi zwykle nie dysponują pieniędzmi, żeby kupić nowsze auta.

8-10 lat Opłaty są nierealnie wysokie. Propozycje: 2zł godzina, dzień 12 zł, miesiąc 100zł. Rodziny z dziećmi, z osobami starszymi

############# Żadna strefa nie wchodzi w grę, konstytucja daje nam prawo do wolności, którą wszystkie rządy po 89 roku bezprawnie odbierają, sprzedając się globalistom rządzącym światem. Kraków robi się miastem obozowym, historia lubi się powtarzać. Nielogiczne jest to, że bogaci 
mający nowe auta z wielkimi si lnikami zanieczyszczają bardziej środowisko od starszych biedniejszych ludzi. DYSKRYMINACJA!!!

Nie ma żadnej dobrej propozycji . Stop propagandzie klimatycznej i  smogowej. Wyjście ze strefy EURO- POlexid. Stop dyskryminacji ludzi, którzy zarabiają mało i  nie stać ich/nas na nowe auta!
Dyskryminacji  i  segregacji stanowczo mówimy NIE!

Mamy płacić kolejne podatki, haracze? To jest złodziejstwo. Azja, Ameryka śmieją się z nas, u nas nie ma fabryk, a u nich są. Nie wprowadzają takich zmian. 
Dlaczego Europa ma odpowiadać za Clay świat? To jest wojna gospodarczą. Jesteśmy kolonią amerykańska i  niemiecka. Stop EUROKOŁHOZOWI!

Oceniam wszystko jako złodziejstwo i  dyskryminację. Chore ideologię wprowadzane w Polsce. Stop okradania nas Polaków!!!

############# Obszar nie powinien być rozleglejszy niż część miasta ograniczona pętlą tworzoną przez: Al. Słowackiego, Al. Mickiewicza, Al. Krasińskiego, ul. M. Konopnickiej, Al. Powstańców Śląskich, Al. Powstańców Wielkopolskich, ul. S. Kl imeckiego, ul. G. Herlinga-Grudzińskiego, ul. 
Kotlarską, Al. Powstania Warszawskiego, ul. A. Lubomirskiego i  ul. Wita Stwosza. Wymienione ulice stanowiące obwód obszaru powinny być wyłączone z SCT.

Czy osoby niezameldowane w Krakowie będą kierowane tylko do tych wybranych placówek medycznych? Powstanie SCT nie powinno ograniczać dostępu 
do ŻADNEGO szpitala czy innej placówki medycznej. Powinien też zostać zapewniony dojazd do każdego parkingu typu Park&Ride nie wymagający wjzdu 
do SCT.

Nie powinny być bardziej restrykcyjne niż w Warszawie (Euro 2 lub 1997 rok produkcji .) Tak, auta należące do mieszkańców powinny być wyłączone z wymogów SCT, ale na stałe, nie na 5 lat. Dobre rozwiązanie, powinna ona być jednak symboliczna (10 razy mniejsza niż obecnie proponowana). No chyba że w całym projekcie o wpływy do budżetu 
miasta chodzi....

Powinni  być uwględnieni  seniorzy, zwłaszcza na późniejszym etapie kiedy utrudnienia w przemieszczaniu się zostaną narzucone także mieszkańcom 
Krakowa.

############# Obszar powinien obejmować tylko ulice w obszarze rynku głównego Pojazdy z si lnikiem benzynowym euro 3 niezależne od roku produkcji
Pojazdy z si lnikiem diesla euro 5 niezależnie od roku produkcji  

Okres wyłączenia spod SCT powinien dotyczyć wszystkich dojeżdżających do Krakowa niezależnie czy są mieszkańcami Krakowa, czy dojeżdżającymi do pracy bądź rodziny do Krakowa Rozwiązanie to pokazuje tylko ( jak i  cała SCT) że nie chodzi o ekologię tylko to pieniądze najbiedniejszych użytkowników, których nie stać na nowsze 
samochody, a przez to nie będzie ich stać jeszcze bardziej. Dlatego okres przejściowy powinien dotyczyć wszytych,a nie tylko mieszkańców 

############# Zapoznałam się i  uważam, że należy ją całkowicie zmienić. Obszar jest za duży. Wyklucza z opieki medycznej osoby które muszą dojechać do szpitala Żeromskiego czy Jana Pawła. Brak jest granicznych bezpłatnych parkingów. Obszar SCT powinien obejmować TYLKO główny 
rynek. Normy są za wysokie. Dodatkowo należy wyciągnąć spod tych norm wszystkie firmy zarejestrowane w Krakowie (płacące tam podatki) bo jak inaczej drobny usługodawca (np. elektryk) ma przyjechać do mieszańców z usługą. Rodziny z Kartą dużej Rodziny też nie powinna 
obejmować. Należy zabezpieczyć środki w budżecie dla mieszkańców którzy będą musieli zmienić samochody aby wspomóc ich w tym zakupie. Dodatkowo trzeba rozbudować transport zbiorowy do gmin ościennych (w większym natężeniu) aby osoby pracujące w Krakowie 
mogły się do niego dostać. Obecnie jest wiele miejscowości gdzie transport publiczny nie dojeżdża lub jeździ raz na godzinę (wystarczy zobaczyć na Wieliczkę gdzie po Nowym Roku zl ikwidowano 4 l inie autobusowe!). 

To jest zły obszar. Brakuje parkingów. dodatkowo jest wiele miejsce gdzie należy dojechać szpitale, ośrodki zdrowia, żłobki i  przedszkola, urzędy pracy, 
Miasta, Skarbowe, Sądy, policję, Straż miejską itd. Obszar powinien obejmować tylko RYNEK!.

Dla LPG brak zakazu jak dla elektryków i  hybryd. Dla benzyny rok 2000 i  dla disla 2004. Dodatkowe wyłączenia dla firm, rodzin wielodzietnych, 
studentów, osób płacących podatki, samochodów fundacji  i  państwowych przedsiębiorstw, emerytów, rencistów, osób niepełnosprawnych.

Dla mieszkańców Krakowa żadnych norm. Mieszkańcy mają być wyciągnięci spot tego wymogu. Bo to oni  płacą ZA WASZE JEDZENIE NA STOLE! OK. Przed wprowadzenie SCT należy zbudować cała infrastrukturę: parkingi, aplikacje i  automaty do zakupu biletu itd. Grupy wyłączone powinny być na stałe a nie czasowo: dla mieszkańców, firm, organizacji, rodzin wielodzietnych, emerytów, rencistów, aut zabytkowych, 
studentów, osób niepełnosprawnych, osób leczących się w sposób ciągłu w krakowskich szpitalach (np. w centrum onkologii). Kraków posiada szpitale 
dla całego województwa wprowadzenie blokady to nic innego jak wykluczenie medyczne!. 

############# Jeśli  już to tylko okolice rynku, starego miasta. Każdy powinien mieć dostęp do każdego z urzędów, szpitali  i  innych placówek medycznych oraz usług publicznych, nie należy ograniczać do nich dostępu. Wprowadzone wymagania i  standardy są niedorzeczne. Zostały podbiesione w stosunku do poprzedniego projektu. Jest to dyskryminacja obywateli. Nie 
wszystkich stać na wymianę samochodu, a poruszanie się samochodem, ktory ma ponad 20 lat jest normalne dla przeciętnego obywatela.

To rozwiązanie oceniam, źle. Jest to dyskryminacja osób, które pracują w mieście, a nie są mieszkańcami. Osoby pracujące na terenie miasta - przecież muszą w jakiś sposób dojechac do pracy.

############# Stary Kraków Urzędy Państwowe Pozostawić poprzednie wymagania. Zbyt wygórowane wymagania. Koszt zbyt duży. 
############# Jestem zdecydowanie przeciwny jakimkolwiek ograniczeniem, strefom bez względu na rodzaj paliwa, napędu, jakości i  i lości zużywanego paliwa przez samochody!! Konstytucją daje każdemu obywatelowi  prawo do swobodnego poruszania się po całym kraju wytycznymi 

drogami, szlakami itd. Nie ma żadnych przeciwwskazań do tego aby wprowadzać kolejne już ograniczenia  w poruszaniu się po Krakowie!! Przypomnę, iż przed laty z podobnych pobudek została wprowadzona SPP, która miała na celu ograniczyć i lość samochodów w obrębie 
Plant a tym samym jakość powietrza. Jaki dało to efekt,?? Ano tylko taki, że strefę rozszerzono (i  wciąż się to robi) o kolejne dzielnice a poza wpływami do miejskiej (i  nie tylko) kasy pomysł ten nie przyniósł ZADNEJ ZMIANY!!! Przypomnę iż w międzyczasie wprowadzono zakaz 
ogrzewania domów czymkolwiek nawet drewnem!! (czyt. niskiej emisji) co miało wyeliminować tzw. SMOG a skutku tej decyzji  są znikome dla środowiska, gdyż ów SMOG odnotowuje się również w środku lata kiedy nikt nie stosuję ogrzewania nawet w tzw. Obwarzanku" wokół 
miasta. Spowodowało to natomiast wzrostem kosztów ogrzewania dla mieszkańców oraz dodatkowym obciążeniem sieci elektrycznych zużywanym do ogrzewania prądem.
Podsumowując jestem kategorycznie przeciwny powstaniu kolejnego ograniczenia i  łamania prawa w swobodzie poruszania się po całym mieście w jakiejkolwiek formie i nazwie.

Uważam, iż Każde ogólnie dostępne  obecnie miejsce powinno być wolne od jakichkolwiek ograniczeń dostępu dla dowolnego środka transportu 
niezależnie od rodzaju napędu, paliwa i  emisji  spalin. 

A może należy wprowadzić wytyczne pod kątem ekologi z tytułu produkcji  zarówno pod względem kosztów jak i  zanieczyszczeń jakie powstają przy  
produkcji  ogniw, paliw, czy pozostałych elementów pojazdu oraz kosztów i rodzaju paliw pośrednich do wytworzenia prądu w czasie ładowania baterii 
elektryków, oraz paliw ciekłych do pozostałych si lników.?!

Mieszkańcy płacą w Krakowie podatki, wydają zarobione pieniądze (nie tylko stali  mieszkańcy) a jeszcze każe się ich za to kolejnymi podatkami?! Jestem przeciwny jakimkolwiek formie SCT!! To pokazuje tylko hipokryzję pomysłodawców, których celem jest zubożenie społeczeństwa i  ograniczenie ich wolności. 
Czyli  wprowadzenie opłaty rozwiąże problem czystego powietrza?? Ale za kolejne np. 5 lat ten samochód,  który teraz jest dobry już takim nie będzie i  co wtedy 
?? Czy mamy zmieniać samochody co 5 lat - kogo na to stać, jaki to ma sens?? Jestem przeciwny jakiejkolwiek SCT!!

KAZDY MA PRAWO DO SWOBODNEGO PORUSZANIA SIE PO POLSCE I PO MIESCIE KRAKÓW ORAZ  SWOBODNEGO DYSPONIWANIAVSWOIM MAJATKIEM 
RUCHOMYM I NIERUCHMYM!!!
JESTEM PRZECIWNY SCT!!!

############# Dopóki Kraków nie odkorkuje miasta z korków ulicznych dopóty STC nie będzie zdawało egzaminu z punktu widzenia zanieczyszczenia. Wszyscy stoimy i  trujemy się spalinami. Najpierw dokończmy inwestycje drogowe w Krakowie oraz w okół Krakowa, odkorkujmy Kraków. 
Poczekajmy ze dwa lata, zbadajmy jak układa się rozkład zanieczyszczeń spowodowanych przez ruch uliczny i  dopiero potem wróćmy do sprawy STC. U nas wszystko jest na HURRA!. Bez racjonalnego myślenia.  

Strefa obejmująca prawie całe miasto Kraków (granice administracyjne) jest nie do przyjęcia. Wiele części Krakowa ma stosunkowo niskie zaludnienie i  mały poziom zagęszczenia aut na km2. Kraków to również ludzie mniej zamożni, których w ten sposób miasto zmusza do 
wydatków, bez rekompensaty ze strony magistratu. 
Miasto ogranicza w ten sposób prawa nabyte gwarantowane przez konstytucję, bez żadnej rekompensaty!
Racjonalna zielona strefa, jeśli  już powstanie, powinna objąć część Krakowa wewnątrz pętli  drugiej obwodnicy.
Pozostałe obszary są słabiej zurbanizowane, zaludnione i  jest zdecydowanie mniejszy ruch uliczny (tzn.korki).

Jak w punkcie 1. Oraz: może, aby nie ograniczać dostępu do rynku głównego, dopuścić do wolnego ruchu Zakopiańską/Wadowicką do hotelu Forum, w 
miejscu hotelu wybudować ogromny parking piętrowy, dla wszystkich turystów, chcących odwiedzić Kraków. Inaczej, dużo potencjalnych turystów 
zrezygnuje z odwiedzania naszego miasta. Mieszkam na peryferiach i  z tytułu ograniczeń nie będę korzystać z infrastruktury starego miasta. Wolę jechać 
gdzie indziej i  tam wydawać pieniądze. Nie będę finansować idiotycznych pomysłów co do np wielkości strefy. Kraków jest miastem o wiele mniejszym od 
Warszawy, a chce sobie zafundować strefę większą niż Warszawa.
To jest strzał nie w kolano, ale w biodro organizmu miasta Krakowa.

Mam auto które spala do 4,5 l itrów ON na 100kg w jeździe miejskiej. Najczęściej jest to 4,3-4,4l. Tym autem nie będę mógł wjechać do strefy bo nie ma 
Euro6. "Boss" w suvie lub terenówce o pojemności 4500cm3 z euro6 wjedzie. Co z tego, że on spala 15, 20 l itrów lub więcej na 100km po mieście? I 
emituje 3 razy i  więcej spalin niż moje auto? Poza tym jest cięższy, i  wytwarza więcej pyłów ze ścieranych klocków i opon. To wszystko jest nieracjonalne 
i  głupie. Nieekologiczny "zapylacz" będzie jeździć a moje małolitrażowe autko nie.
Jeśli  się chce mieć czysto i  ekologicznie w mieście, powinno się wprowadzić ograniczenia dopuszczalnej masy całkowitej samochodów osobowych 
wjeżdżających do strefy do 2,5 t oraz pojemności do 2000cm2.
Oczywiście, rada miasta tego nie przeforsuje, bo nieekonomiczne duże samochody mają bogaci, i  takim się ograniczeń nie nałoży. Bo będzie bolało jak 
będą protestować. Często sami radni takimi autami jeżdżą.
Suwy i terenówki są nieekonomicznymi samochodami w ciasnym mieście. Dużo zużywają paliwa, dużo emitują pyłów z powodu masy, dużo zajmują 
miejsca na drodze i  parkingu. Takie samochody powinno się eliminować z ciasnego miasta jakim jest Kraków.

Uważam, że wszyscy obecni mieszkańcy miasta Krakowa, oraz płacący podatki w Krakowie, powinni zgłosić posiadane samochody do miejskiego rejestru w terminie do dnia poprzedzającego wprowadzenie strefy. I te zgłoszone samochody powinny mieć zagwarantowany wolny 
wjazd do strefy do chwili wyrejestrowania ich, lub przerejestrowania na innego właściciela. W ten sposób nie złamie się konstytucyjnego prawa posiadania i  użytkowania nabytych przez Polaków samochodów. Lista tych samochodów na pewno będzie się szybko zmniejszać 
wraz ze wzrostem zamożności posiadaczy tych pojazdów. Nikt nie będzie w ten sposób poszkodowany, dyskryminowany ze względu na stan portfela.

Koszty są RESTRYKCYJNE!!! Opłata emisyjna 20zł za dzień kalendarzowy? Dlaczego nie 5 PLN za dobę? Z czego wynika ten rachunek opłaty emisyjnej? Żaden 
normalny człowiek nie jeździ 24h autem po mieście! 2,5 PLN za godzinę? To może niech miasto zl ikwiduje najpierw korki w Krakowie? W ciągu jednej godziny 
nie ma szans, aby dojechać do centrum i z niego wyjechać. Czy jak stare auto bez Euro będzie stało na parkingu i  nie będzie się przemieszczać też będzie płacić 
stawkę godzinową? Czy tylko stawka będzie obowiązywać kiedy się będzie przemieszczać i  emitować? Może trzeba założyć do takiego auta taksometr od 
przejechanych km po mieście? Może apl ikacja pobierająca opłaty oparta na GPS w komórce nie byłaby lepszym rozwiązaniem i  płacenie za przejechane 
kilometry a nie na godziny?
Jeśli  takie opłaty zostaną wprowadzone, to potwierdzi się stereotyp myślenia polaków o "Krakusach". 

Jeszcze raz piszę, że mieszkający w Krakowie i  płacący tu podatki, powinni do końca stanu posiadania swojego pojazdu mieć nieograniczony dostęp do 
dróg miasta Krakowa i  SCT. Do STC powinny mieś ograniczenia na wjazd samochody  o wysokiej emisji  gazów cieplarnianych oraz pyłów, tj duże 
osobówki, terenówki, suvy o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 2500kg oraz nieekonomicznych silnikach spalających po mieście ogromne i lości 
paliwa, tj, powyżej 2000 cm3 pojemności.

############# Negatywnie. Opłata nie wpłynie bezpośrednio na poprawę powietrza Samochody historyczne/zabytkowe nie powinny poruszać się w SCT
############# Proponuję, aby wyznaczyć granice sct jako osobo-granice, tzn. objąć całkowitym zakazem poruszania się wszelkimi pojazdami mechanicznymi po całym mieście oraz po obszarze okolicznych gmin i  całego województwa dla: radnych, prezydenta z całym urzędem, UMK oraz 

zwolenników i sympatyków sct, a przede wszystkim pomysłodawców i osoby forsujące wprowadzenie sct. Jeśl i ktoś nie chce jeździć autem po Krakowie i  przyjeżdżać do miasta, niech nie jeździ. Nie wolno wprowadzać granic z zakazem poruszania się po Krakowie dla zwykłych 
obywateli. NIE dla sct dla mieszkańców Krakowa, gmin ościennych i  mieszkańców całego województwa dojeżdżających codziennnie do pracy!!! Nie dla SCT!

Wyjątki są absurdalne, bo propozycja jest absurdalna. Jak można ograniczyć i  wprost zakazać komuś dostępu do szpitala, przychodni lekarza celem 
ratowania zdrowia i  życia?!!! Nie mówię o dostępie do oświaty, dojazdu do szkół, ograniczeniu usług etc. Strefa tworzy wykluczenia społeczne, 
ograniczenia i  nierówności społeczne, a także dyskryminację i  dzieli społeczeństwo, to samo dotyczy wykluczeń i  wyjątków (dlaczego można dojechać do 
jednego szpitala, do innego nie?, dlaczego można dojechać do jednej przychodni  innych nie?, dlaczego można dojechać do jednego specjalisty innego 
nie?, dlaczego można dojechać do 1 parkingu w mieście, a do innych nie?). Nie dla SCT!

Najpierw trzeba zająć się pomiarami emisji  i  w ogóle pomiarami powietrza w Krakowie, zbadać jakość powietrza aktualnie!!!! Badania należy wykonać 
w całym mieście, o różnych porach roku, różnych porach doby i  na obszarze całego miasta!!! I na podstawie uzyskanych wyników ewentualnie podjąć 
jakieś działania. Zaproponowane ograniczenia i  standardy emisji  w uchwale o sct, o które jest pytanie są absurdalne i niedorzeczne!!! Chyba 
najostrzejsze na całym świecie, poza tym wykluczające uzytkowników poruszających się starszymi samochodami, tzn osoby o mniejszej zasobności 
portfela. Ograniczenia i  zakazy zaproponowane w poprzedniej wersji  uchwały o sct, tej odrzuconej już były absurdalne, a teraz zostały zaostrzone do 
niewyobrażalnej wartości. Poza tym te zaproponowane standardy emisji  powodują, że do miasta nie wjedzia np vw lupo 3l, który spala ok 3l/100km i 
emituje ok 80 mg co2, natomiast po mieście moga poruszać się nowe duże, cięzkie suvy z duzymi si lnikami o pojemności 3000cm3 i  więcej (nawet 
powyżej 6000cm3 poj. silnika), które emitują 200, 300 mg co2/100km i spalają 20,30 l  paliwa/ 100km...!!! Nie dla SCT!

Kolejne absurdalne wykluczenie z absurdalnych pomysłów absurdalnej strefy!!!. Nie każdego stać na nowe auto i  to nawet w zakupie za 5 lat!!! Poza tym nie można kupić auta nowego, czy prawie nowego albo używanego, które za te zaproponowane 5 lat będzie spełniało 
warunki strefy za ki lka czynawet klikadziesiąt tysięc zł, (25-30 tys zł), bo takich aut nie ma!!! Czyli  po Krakowie będzie się można poruszać tylko autami nowymi, tj drogimi i  bardzo drogimi, a biedacy niech nie jeżdżą, niech nie pracują, niech się nie uczą, niech się nie leczą, niech 
nie żyją! (nie mówiąc o innych podstawowych potrzebach społecznych i  rozrywce). Nie dla SCT!

Coś co nie ma zupełnie nic wspólnego z sct, z jakością powietrza. Ten absurd to wprost dzielenie ludzi i  jawna dyskryminacja, poza tym sprzeniewierzanie całej 
idei wszystkiego co ma cokolwiek wspólnego z jakością powietrza, Jak zapłacisz podatek to możesz jeździć czym chcesz... Jesteś spoza misata to płać za 
ansurdalne ograniczenia! Jest to pogwałcenie konstytucji  i  złamanie art 32. Konstytucji  RP wprost. Wasza sct powoduje, że obywatela nie sią równi wobec 
prawa!!! Nie dla SCT!

Jest to pogwałcenie konstytucji  i  złamanie art 32. Konstytucji RP wprost. Wasza sct powoduje, że obywatela nie sią równi wobec prawa!!!
Pop raz kolejny absurdalna sct powoduje absurdalne ograniczenia, absurdalne wykluczenia i  wyłączenia.
Może wprowadźmy owocowe czwartki, albo techno środy i  tak np w czwartki będzie można jeździc z owocem w aucie, w środy wszyscy, którzy słuchają 
techno, a w niedziele w czerwonych stringach. Tyle są warte te wasze pomysły. NIE dla SCT!

############# Tylko okolice rynku Starsi  ludzie potrzebują dojechać do lekarzy bo terminy w szpitalach są zbyt długie, nie mogą poruszać się tramwajami bo są często schorowani. Są 
wykluczeni. Dlatego strefa powinna objąć tylko rynek bo to godzi w zdrowie i  wolności mieszkańców ich bezpieczeństwo i  wygodę.

Takie wymagania godzą w prawa własności. Skoro wprowadza się takie zmiany to powinno się dofinansować wymianę samochodów na takie spełniające 
normy.

Strefa powinna być tylko w okolicach rynku. Kraków żyje w dużej mierze dzięki pracy mieszkańców okolicznych miejscowości to oni  też tutaj wydają swoje zarobione pieniądze. Każda osoba będąca związana z Krakowem pracą lub studiami, powinna być zwolniona z wymogów. To tylko kolejny podatek, wymierzony w najbiedniejszych. Przede wszystkim zabytki powinny być zwolnione w całości bez ograniczeń i lościowych lub czasowych wzjadu. Bo to dobro historyczne które należy 
promować.

############# Ograniczyć strefę jedynie do obwodnicy 1 wokół starego miasta Uważam że wprowadzanie tej strefy jest porażką logicznego myślenia.Stary samochód który spala  5 l itrów on nie może wjechać. Przepis dla bogatych jak 
odkorkować ulice😁

J/w Mieszkańcy Krakowa swoimi starymi samochodami nie bedą emitować zanieczyszczeń -dziwne, przecież to musi być rozwiązanie dla dobra wszystkich rozumując waszym tokiem myślenia 😂 Bez sensu.
Jak zapłacisz to możesz robić co chcesz.
Super że będzie wybór 😲

J/w

############# Strefa powinna być ograniczona tylko do ścisłego centrum aby umożliwić możliwość swobodnego korzystania z miasta i  jego infrastruktury (szpitale, lekarze, szkoły, uczelnie i  inne specyficzne zakłady usługowo-handlowe niedostępne w mniejszych, ościennych 
miejscowościach) mniej zamożnym obywatelom. 

Ograniczanie się nawet do kilku szpitali  czy innych większych ośrodków jest totalnie pozbawione sensu - jako mieszkaniec miejscowości ościennej, w 
okolicy praktycznie brak specjalistycznej opieki zdrowotnej, z racji  bliskiej odległości do Krakowa w jego okolicy zwyczajnie brakuje takich placówek i  czy 
tego chcę czy nie, aby skorzystać z pomocy muszę jechać do Krakowa. Dojazd do Park and Ride i  przesiadka na tramwaj może być rozwiązaniem tylko dla 
osób dorosłych, sprawnych - dojazd z chorym niemowlakiem lub osobą starszą bądź niepełnosprawną, może tutaj powodować barierę nie do pokonania a 
w konsekwencji  brak możliwości skorzystania z pomocy. 

Proponowane standardy są znacząco zbyt wysokie i  powinny być dostosowane do realiów. Przykładowo wprowadzenie ograniczenia do Euro6 dla diesli  
spowoduje, że osoby mieszkające pod Krakowem a okazjonalnie korzystające z placówek medycznych w Krakowie będą miały spory problem aby się tam 
dostać a często może nie być ich stać na zmianę samochodu na nowy, w związku z czym pozostaną bez pomocy.

Jawna dyskryminacja osób spoza Krakowa. Pracuję w Krakowie, robię zakupy w Krakowie i  korzystam z jego infrastruktury na bieżąco. Kilka lat temu przeprowadziłem się do miejscowości ościennej, za co teraz będę zwyczajnie dyskryminowany i  pozbawiony podstawowych 
praw. 

Kompletnie irracjonalne rozwiązanie mające na celu jedynie "dojenie" ludzi, nie mającego związku z poprawą jakości powietrza - osoby zamożne lub 
wykorzystujące samochód do pracy zapłacą i  nic się nie zmieni. Jedynie co się stanie to jawna dyskryminacja ludzi mniej zamożnych.  

Wyłączenie tylko krakowian to dyskryminacja osób z miejscowości ościennych, na co dzień korzystających z Krakowa. Motocykle, skutery i  inne pojazdy 
używane głównie latem (a zatem nie wpływające znacząco na jakość powietrza) również powinny być stale wyłączone.

############# Inne takie ważne miejsca: zakłady pracy - Miasto nie posiada wystarczającego taboru transportowego aby wprowadzać SCT poza ścisłe centrum. Euro 4 w mieście UE Berlin 10 lat wyłączenia spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców Krakowa oraz gmin ościennych Warunek emisyjności nie może być wymieniany na zyski z opłat - kupczenie ideą SCT Emisyjność jest podstawową ideą SCT i  nie może być wyjątków. Oczywiście rozsądne granice emisyjności powinny być odniesione do normy Euro 4.
############# Stare Miasto i  Kazimierz Wszystkie parkingi Park and Ride. Bez sensu, jeśl i  zapłacę to moje auto jest eko. Chyba, że chodzi o nowe źródło dochodów dla miasta.
############# Uważam, że nowa propozycja projektu jest niesprawiedliwa, krzywdząca, uderzająca w mieszkańców, jak również przyjezdnych. Jestem za całkowitym zrezygnowaniem z projektu w takiej formie. Rozumiem konieczność ograniczenia przemieszczenia się starymi pojazdami, 

natomiast przyjęte kryteria są oderwane od rzeczywistości i  nierealne. 
Sam pomysł parkingów park and ride jest dobry, ludzie z tego korzystają i  powinno się budować ich więcej, by umożliwiać przesiadkę na komunikację. W 
przedstawionej formie projektu obawiam sie że parkingi będą przepełnione a w godzinach szczytu na wjazdach i  wyjazdach będą tworzyć się gigantyczne 
korki. 

Skwituje to w ten sposób że ludzi nie stać na zmiany samochodow w tak krótkim czasie, na tak szeroką skalę. Z kolei pomysł wpłaty abonamentu 500zl 
miesięcznie to nie jest rozwiązanie problemu - to pieniądze dla urzędników :) 

Jestem za całkowitą zmianą tego projektu. Jako mieszkaniec Krakowa nie popieram projektu w tej postaci ani w żadnej innej rygorystycznej. Tak jak pisałam wyżej to nie rozwiązuje problemu. 

############# do granic małej obwodnicy Dla diesli  euro 6, nie euro 6-dt. Uważam, że nie powinno się zmuszać do zmiany samochodu na nowszy i  droższy w eksploatacji . Samochody stare, po 
zamontowaniu dodatkowego katalizatora i spełnieniu normy euro6 na dodatkowym przeglądzie, powinny uzyskać homologację euro 6 i  powinny na 
takiej zasadzie poruszać się w SCT.

pojazdy zabytkowe/historyczne bez ograniczenia czasowego powinny się poruszać. Ograniczenie do 50dni w roku do usunięcia.

############# Strefa powinna być ograniczona do ścisłego centrum - Plant, maksymalnie Euro 4. Strefa ograniczona do ścisłego centrum lub brak strefy. Najwyżej standard Euro 4 (jak np w Berlinie). Na zachodzie wycofują się ze stref sct. bezterminowo  dla mieszkańców, czyli  do końca użytkowania jest to złe rozwiązanie, wjazd dla wszystkich, np. dostawcy z podkrakowskich miejscowości Za duża strefa, za duże restrykcje, NIE dla tak szerokiej sct.
############# Ściśle centrum ,rynek ! Przychodnie , szpitale ,szkoły ,muzea . Osób od 65 roku życia nie powinno to obowiązywać! Ok Seniorzy nie powinni być objęci tymi wymogami ze względu na wiek , zakres możliwości pieniężnych .
############# Nie powinno być strefy czystego transportu w Krakowie Jest już coś to w granicach pierwszej obwodnicy Jeśli  już powstanie SCT to wszystkie auta poniżej euro 5 powinny mieć zakaz wjazdu Zmienił bym na 10 lat Ok Powinny być również wyłączone  samochody, które służą do pracy np takie jak taxi 
############# Armii krajowej, Linia kolejowa - Kraków Bronowice/ Łobzów/ Olsza i  dalej w kierunku Płaszowa, Powstańców Wielkopolskich. Śląskich, 

Tischnera, Bożka, Kapelanka, Zielińskiego, Księcia Józefa, Królowej Jadwigi, Piastowska.
Dostęp do Cmentarzy Batowice, Rakowice, Podgórski. Ośrodki rehabil itacyjne, Dla mieszkańców gmin graniczących bezpośrednio z gminą Kraków np. 3 lata Negatywnie.

############# Podzielić na strefy bliżej centrum Zrobić bramki jak na autostradzie przy wjeździe do Krakowa Jak wszystkich to wszystkich powinno dotyczyć 
############# Uważam że strefy nie należy wprowadzać. Uważam że strefy nie należy wprowadzać. Uważam że strefy nie należy wprowadzać. Uważam że strefy nie należy wprowadzać. Uważam że strefy nie należy wprowadzać. Uważam że strefy nie należy wprowadzać.
############# Jak będą weryfikowani mieszkańcy gmin, dla których mają być wyjątki celem przejazdu do swojego miejsca zamieszkania przez SCT. Granice SCT powinny być na nowo przemyślane i  ustalone w taki sposób, aby osoby wykluczone, których w tym momencie nie stać na wymianę 

samochodu nie zostały wykluczone z mobilności. Jako mieszkaniec zostanę wykluczona, ponieważ, aby dostać się ze swojego mieszkania do pracy komunikacją miejską musiałabym mieć ok 3-4 przesiadki i  jechać ok godziny. 
Co w przypadku zamknięcia lub remontu drogi? czy będą obowiązywały jakieś ustępstwa co do objazdów. W jaki sposób będzie to sprawdzane i  
weryfikowane. 

Na jakiej podstawie zostały ustalone kryteria dotyczące roku produkcji  dla samochodów o si lniku diesel. Uważam, że rok produkcji  minimum 2014 rok 
jest za wysoki szczególnie, że dla samochodów benzynowych jest wymagany rok produkcji  minimum 2005. 

Co w przypadku osób, które od wielu lat mieszkają w Krakowie, ale nie są zameldowani? Nie ma obowiązku meldunku tam gdzie się mieszka. Okres powinien być przedłużony na minimum 10lat. 

############# Sam Rynek tylko powinien być objęty. Zus, urzad skarbowy, urzad miasta i  inne urzędy.
############# Absolutnie nie powinno być żadnej tego typu strefy. Ta strefa ma zmniejszyć korki ludziom bogatym, bo biednych nie będzie stać na drogi le samochody. Zmniejszy to też atrakcyjność turystyczną Krakowa. Nie zgadzam się na żadne ograniczenia! Nie zgadzam się na żadne ograniczenia! Nie zgadzam się na żadne ograniczenia! Nie zgadzam się na żadne ograniczenia! Nie zgadzam się na żadne ograniczenia! 
############# Granice strefy powinny się zawierać w obrębie płyty Rynku Głównego. Obszar strefy jest przesadzony zatem i i lość miejsc jest za mała. Benzyna - EURO 2

Diesel - EURO 5

Obecne si lnika diesla z normą Euro 5 są wyposażone w fi ltr DPF oraz katalizator i  to wszystko co dzisiejsza motoryzacja może osiągnąć jeśl i  chodzi o 
"ekologię". Wszystkie wyższe normy spalin to "spełnianie marzeń ekologów i urzędników UE".

Benzyna + katalizator to też maksimum możliwości jakie ten si lnik może spełniać w zakresie normy spalin.

Wyłączenia powinny dotyczyć wszystkich mieszkańców województwa małopolskiego lub wszystkich tych którzy pracują i  codziennie dojeżdżają do Krakowa. To jest paradox wprowadzenia SCT w życie. 

Posiadając samochód nie spełniający wymaganych dla strefy norm w momencie uiszczenia odpowiedniej opłaty nagle stanie się on ekologiczny ?? Dbamy o 
czystość powietrza i  dobro mieszkańców KRK czy nabijamy kasę urzędników ??

SCT w obecnie proponowanej formie to nieporozumienie i  żadne wyłączenia nic tutaj nie zmienią. Założenia granic sct do głębokiej analizy i  weryfikacji  
oczywiście po obszernych konsultacjach społecznych wszystkich tych którzy na co dzień wjeżdżają do Krakowa, nie tylko mieszkańców.

############# Mogłaby być bliżej centrum , ale po otwarciu północnej obwodnicy zanieczyszczenia mogą być zredukowane, wiec należało by to wcześniej zmierzyć czy jest w ogóle potrzebna. Są jeszcze inne miejsca np. w Hucie gdzie tez potrzebny jest dojazd. Normy Diesel'a powinny być niższe: Euro 5. Może należy zmienić podejście- nie mieszkańca, a osobę pracująca w firmach w granicach Krakowa. Obecna propozycja wyklucza dojazd do pracy w Krakowie. Rozwiązanie zwiększy i  tak nie male koszty pracy/usług/ życia w tym mieście.  Można by dołączyć osoby pracujące stacjonarnie w granicach miasta. 
############# Strefa powinna być ograniczona do niezbędnego minimum. Kraje europejskie które wprowadzily SCT wycofują się z tego, ograniczają obszar. Dojazdy do szkół w godzinach lekcji , nie każdy wymieni auto a nie raz trzeba odstawić dziecko do szkoły, chore do przychodni zdrowia. Dlaczego mają 

tracić najbiedniejsi. Wyklucza ich to komunikacyjnie
Opieranie się na normie euro jest absurdalne. Samochód z si lnikiem 998 ccm z 2001 roku nie wjedzie do strefy mimo emisji  symbolicznej, a nowy SUV z 
si lnikiem 5.6 z 2025 roku, który de facto emituje dużo więcej wiedzie ponieważ ma wbitą pieczątkę do dowodu Euro 6. Nie tak to powinno być 
klasyfikowany. 

Powinno być nie tylko dla Krakowa ale też gmin ościennych. Czyli znów : płacisz, wjeżdżasz. Kolejny raz wyklucza się biednych. Lepsze takie rozwiązanie niż żadne. Pojazdy zabytkowe mają tylko 50 dni w roku. Czemu?  A dlaczego nie 78? A czemu nie 208? Kto i  dlaczego wymyśli ł taki zapis. W Paryżu czy Monachium 
zabytkowe pojazdy nie mają l imitu. Słynne kiełbaski z niebieskiej nyski, będą dostępne tylko 50 dni w roku, bo nie będzie się dało wjechać do miasta? 
Zabytki to promil wszystkich pojazdów, po co to ograniczać??? 

############# należy ją całkowicie usunąć ewentualnie pozostawić na rynku głównym, ogranicza ona podstawowe swobody obywatelskie należy ją całkowicie usunąć ewentualnie pozostawić na rynku głównym, ogranicza ona podstawowe swobody obywatelskie należy ją całkowicie usunąć ewentualnie pozostawić na rynku głównym, ogranicza ona podstawowe swobody obywatelskie należy ją całkowicie usunąć ewentualnie pozostawić na rynku głównym, ogranicza ona podstawowe swobody obywatelskie należy ją całkowicie usunąć ewentualnie pozostawić na rynku głównym, ogranicza ona podstawowe swobody obywatelskie należy ją całkowicie usunąć ewentualnie pozostawić na rynku głównym, ogranicza ona podstawowe swobody obywatelskie
############# Strefa powinna obowiązywać albo w centrum miasta a jeśli  już musi być większa to do pętli  tramwajowych Park and Ride, gdzie będzie można zostawić pojazd. Jaki sens będą mieć P+R jeśli  strefa będzie przyjęta w obecnym kształcie. Dojazd do wszystkich P+R Krakowianie, którzy tu mieszkają od wielu lat i posiadają auta starsze, powinni  być zwolnienie z tych wymagań. Gdyby mnie było stać, na pewno 

kupiłbym sobie nowsze auto a nie diesla z 2009.
Tak jak pisałem wcześniej, krakowianie mieszkający tu od wielu lat ( np 10) powinni być zwolnieni zupełnie z obecnie proponowanych wymogów. Chyba, że miasto stać na pomoc co biedniejszym mieszkańcom którzy np raz na jakiś czas chcą wyjechać samochodem z rodziną 
poza miasto.

Jest ok. Grupą zwolnioną powinny zostać objęte rodziny z Krakowską Kartą Dużej Rodziny, których często nie stać na zakup nowszego samochodu że względu na 
inne duże wydatki związane z dziećmi.

############# A co z innymi szpitalami.
############# Nie powinno być strefy, nic to nie zmieni To jest ustalane przez unie i  posłów, a Europa do ziarno w tym wszystkim, a emisja co2 na świecie jest na poziomie 0.04 procenta. Każdy ma wybór do tego czym jeździ i  ustawy oraz ograniczę ja nie powinny kierować wolnością wybru Opłata za wjazd jest to okradanie obywateli  bo za pieniądze z opłaty nie kupimy czystego powietrza.  Jest to legalne okradanie obywatela Jest to pralnia pieniędzy, i  okradanie oraz ograniczenie wolności. Każdy ma prawo wjeżdżać , po prostu Kraków jest zabudowany i  nie ma przepływu 

powietrza 
############# Wprowadzenie SCT nie da nic jeżeli  nie będą przeprowadzane notoryczne kontrolę. W Krakowie jest pełno ulic które są ograniczone dla ruchu dla osób z identyfikatorem. Dobrym przykładem jest odcinek ulicy Długiej pomiędzy ul . Szlak i  Pędzichów. Nigdy nie widziałem 

przeprowadzonej kontroli  osób wjeżdżających pod zakaz. 
Będzie to wymówka podczas kontroli  “ jadę do tego miejsca” i  nie ograniczy ona pojazdów wjeżdżających do strefy. Standard emisji  Euro jest tylko w Europie co jest śmieszne w skali  globu. Dla mieszkańców nie powinniśmy ograniczać dostępu do nieruchomości. Dla 

osób spoza ograniczenia euro 5 lub wyższe. 
Jest to ograniczenie dostępu do własnego mienia. Wystarczy wprowadzać jasne przepisy wydawania kart wjazdowych dla mieszkańców oraz ich i lość. Jest to dobre rozwiązanie lecz opłata powinna być zaporowa Brak 

############# Tak zapoznałem się jestem na nie. Żaden obszar na takie strefy nie jest dobry Każde auto ma prawo jeździć po to je robiono,ludzi nie stać na elektryczne auta a tym bardziej nie ma ich gdzie ładować…już jest problem z ładowarkami 
i  są ciągle pozajmowane pożary na parkingach…

Moim podejściem jest nie realizowanie planu zielonej strefy Bardzo źle jestem na nie Nie odniosę się głupota to wszystko 

############# Odrzucić całość projektu, próba ograniczenia wolności w imię „ekologii”. Przykładem jest czas covid, kiedy ruch w mieście był niski a i  tak był smog. Samochody emitują znikomą i lość CO2 a ten projekt jest tylko i  wyłącznie skokiem na pieniądze. NIE DLA SCT! Cały obszar miasta powinien być dostępny. NIE DLA SCT! Normy euro są wymysłem biurokracji  i  nic nie wnoszą, często nowe samochody z wysokim euro generują więcej co2 niż starsze samochody, co i  tak nic 
nie zmienia bo samochody maja znikomy wpływ na CO2 w powietrzu. NIE DLA SCT!

Mieszkańcy maja prawo do własności, jak już kupił samochód to ma prawo go używać az samemu zechce go zmienić, takie naciskanie na zbywanie starszych ale sprawnych samochodów to marnotrastwo i  nadmierna produkcja śmieci. NIE DLA SCT! Próba zarobku, tak właśnie pokazujecie jak wam zależy na „ekologii” wystarczy zapłacić i  już jest się jest eco. NIE DLA SCT! Podziały społeczne, co z mieszkańcami Krakowa tutaj niezameldowanymi? Przykładowo miasto zamieszkuje wielu studentów, który przyjeżdzają do 
Krakowa samochodem, ale nadal są zameldowani w miastach rodzinnych. Są oni najbardziej poszkodowani bo sporej części nie stać na nowe 
samochody. NIE DLA SCT!

############# Stare Miasto w obrębie Plant. Tylko. Jak wyżej. Wszystkie dopuszczone do ruchu. Przestańmy robić sobie żarty z prawa. Jak wyżej, wszelkie dopuszczone do ruchu. Hipokryzja. Pitolenie. Popatrz na powyższe odpowiedzi.
############# Aleja, Dietla, Grzegórzecka do Ronda Grzegórzeckiego, następnie obwodnica do ronda Mogilskiego następnie obwodnica do Alei 29-go Listopada. Myślę, że samochody produkowane przed rokiem 2003 z si lnikiem Diesla nie powinny wjeżdżać do strefy czystego transportu. Jeśli  chodzi o samochody 

benzynowe, nie ma to znaczenia.
Powinno to być zniesione, nie każdego stać na nowszy samochód. To zwykły podatek, zarobi miasto. Niby dobrze, ale ten biedniejszy, którego nie stać na nowszy samochód będzie miał drożej niż ten bogatszy którego stać na 

nowy samochód.
############# Strefy nie powinno być!!!! Dostęp do wszystkich lokalizacji  jeśl i chodzi o szpitale i  placówki medyczne, dworzec kolejowy i  autobusowy Rok produkcji  nie świadczy o większej emisji, co z SUV-ami. Mają większą emisję ale są młodsze to mogą wjechać??!Serio!?! Jak na emisję wpływa 

lotnisko- tam można a małe jednostki w mieście nie mogą wyjeżdżać. UE nas zmusza do zero emisyjności, może już czas zmienić sposób myślenia 
Po co jest strefa, ona ma chronić czy zmusić do kupowania nowych aut. To o marketing chodzi a nie o zdrowie. Dodatkowa opłata??? Do kasy miasta czy do kasy UE? Strefy nie powinno być!!! Co za 5 lat? Więcej ograniczeń?!? Już był w przeszłości zakaz podróżowania... Wracamy do starych wzorców....?

############# Strefa powinna obowiązywać w ścisłym centrum czyli  przykładowo do granic II obwodnica bez włączania jej samej w ten obszar Zmniejszenie strefy dla przyjezdnych Rok produkcji  pojazdu jak i  norma Euro jaką spełnia auto nie ma w większości przypadków odzwierciedlenia w jego szkodl iwości. Chodzi o CO2 jak i  
tlenki 

Jest to dobre wyjście jednak miasto jest dla mieszkańców i wyłączenie powinno być bezokresowe Norma Euro ani  rocznik nie mają nic do emisji  ponieważ auto z si lnikiem 700-1000ccm3 będzie miało niższa emisję od auta z
si lnikiem o pojemności np 2500-3500ccm3. Mimo że ten pierwszy ma euro 1 a ten drugi posiada niby normę Euro 6e a jest większym trucicielem. Proponuję 
zaostrzenia zasad w stacjach kontroli  aby auta były w dobrej kondycji  gdyż ani norma Euro ani rok produkcji  nie odzwierciedla zanieczyszczeń.

Wszystkie pojazdy mieszkańców miasta Krakowa przez cały okres obowiązywania SCT a nie ki lka lat

############# Czy przyjeżdżając z Myślenic, trzeba dojechać aż do Górki Narodowej (spalić więcej benzyny, zanieczyścić bardziej środowisko) aby móc w bezpiecznym 
miejscu zostawić samochód i  przesiąść się do tramwaju? W Katowicach są trzy duże parkingi (zawsze dostępne wolne miejsca) pozwalające na przesiadkę 
do komunikacji   miejskiej. Czemu Kraków nie przygotował się do wprowadzenia SCT?

Unia zarządziła zakaz sprzedaży samochodów spalinowych w 2030r, czyli  za ki lka lat i  tak problem się sam rozwiąże. Czemu tak bardzo chcecie 
utrudniać teraz życie ludziom starszym i niezamożnym? Bo jesteście młodzi, dobrze zarabiacie, stać Was na samochody elektryczne i  uważacie, że 
wszyscy mają kupić nowy samochód?

W Kopenhadze duża cześć społeczeństwa jeździ rowerem. To mniej spalin i  zdrowsze społeczeństwo. A samochody do codziennego dojazdu do pracy to elektryki. Autobusy również. Może warto powielać dobre rozwiązania. Możliwość wjazdu za opłatą powinna obowiązywać stale, a nie tylko przez 3 lata. Czy jak raz w roku będę chciał przyjechać po niepełnosprawną Ciocię do 
Krakowa, by ją zabrać do siebie, to będę musiał kupić nowy samochód? Czy są w Krakowie taksówki w których można przewozić niepełnosprawnych na wózku, 
którzy nie potrafią się przesiąść na fotel w samochodzie? Jeśli  dozwolona jest jazda z osobą niepełnosprawną, to jak wjechać do SCT, aby tą osobę odebrać? 

Dlaczego pojazdy służbowe ważnych instytucji  państwowych są uprzywilejowane i  nie muszą spełniać norm? Obywatele są zmuszeni wymienić samochód, 
a czemu instytucje państwowe nie muszą? To dyskryminacja.

############# Należy ją zl ikwidować, gdyż godzi w podstawowe wolności obywatelskie a jak widąc po okresie pandemii covid-19 w Warszawie pomimo wielokrotnego zmniejszenia ruchu samochodowego i lość zanieczyszczeń oraz smog nie uległ pozytywnej zmianie, wręcz się pogorszył. SCT 
samo w sobie nic nie zmieni dopóki miasta nie przestaną być zatruwane przez stare piece w aglomeracjach.

Wszystkie P&R i dojazdy do nich powinny być wyłączone z SCT. Są to skrajnie naiwne i  niepraktyczne wymagania. Przykładowo Saab 9-3 z si lnikiem B207 będąc w produkcji  od 2003 do 2014 nie miał żadnych zmian 
konstrukcyjnych a jednak po 2005 magicznie spełnia normę Euro 4. Wynika to z faktu iż przed 2005 rokiem nie było Euro4, więc nie ma go wbitego w 
dowód rejestracyjny ani w CEPiK. Mimo iż wystarczy spełnienie normy Euro lub rocznika to nie widzę możliwości jednoznaczego egzekwowania i  
sprawdzania tego, należałoby to wówczas zmienić w CEPiKu. 

Okres wyłączenia powinien dotyczyć wszystkich, ponieważ nie każdego dojeżdzającego stać na natychmiastową zmianę samochodu a mieszkańcom krakowa częściej bardziej opłaca się korzystac z komunikacji miejskiem, osobom z aglomeracji  wręcz przeciwnie, są oni 
uzależnieniu w głównej mierze od samochodu. 

W SCT chodzi jednak o pieniądze a nie o ekologie? Bezczelność. Ciekawe jak osoba, która nawet chciałaby zmienić samochód na nowszy ma na niego uzbierać 
skoro za dojazd nim do pracy musi dodatkowo płacić. 

.



############# Strefa powinna zostać ograniczona do minimum. Obecnie poruszające się po mieście pojazdy są wystarczająco ekologiczne i  te najstarsze i tak naturalnie znikają. Takie wymuszone działania to nieadekwatnie wysoki koszt społeczny i  środowiskowy (wymiana ciągle sprawnych 
pojazdów).

Te pare wyłączeń w projekcie to kpina nie kompromis. Powinien być zapewniony dojazd do dużych zakładów pracy, galerii  handlowych, centrów 
medycznych, marketów budowlanych, itd. Parkingów P&R jest za mało, a MPK jest zbyt wolne by zapewnić alternatywny transport.

Pojazdy z dołożoną instalacją LPG są czystsze niż to wynika z normy Euro ich si lnika. Po tych 5 latach strefa powinna dotyczyć tylko nowo rejestrowanych pojazdów. Opłata powinna być l iczona według rzeczywistego czasu poruszania się pojazdu, a nie czasu od wjazdu do wyjazdu ze strefy. Wiele osób korzysta z 
samochodów (często dotyczy to właśnie tych starszych) sporadycznie (bo do pracy dojeżdża MPK lub jest to drugi samochód) i  tylko by wyjechać poza miasto. 
Takie osoby miały by płacić wysoki miesięczny abonament, mimo że samochód stoi cały czas w garażu?
Wymuszona wymiana tak użytkowanych samochodów, jeszcze na długo sprawnych, jest wbrew ekologii .
Możliwość wniesienia opłaty powinna pozostać na stałe. Osoby zamożniejsze i  tak wymienią pojazd, a osoby biedne, których nie stać na wymianę czy nawet 
codzienne paliwo, będą miały nadal możliwość okazjonalnego poruszania się po mieście.

Limit 50 dni dla pojazdów zabytkowych jest bez sensu. Mieszkaniec mógłby trzymać swój pojazd pod domem tylko przez 50 dni w roku, a na pozostałe dni 
musiałby wywieźć poza miasto?
Zwolnienia dla pojazdów osób niepełnosprawnych, służb miejskich, i tp. nie ma uzasadnienia środowiskowego. Nie powinno być wyjątków, to tylko pole 
do nadużyć.

############# Do granic strefy nie mam większych uwag, nie może być ona ani za mała ani za duża (z puntu widzenia obszaru aglomeracji  za duża nie jest). Natomiast mam uwagi do formy w jaki ta uchwała jest wprowadzana:
a) uchwała nie daje wystarczająco dużo czasu na dostosowanie się do wytycznych dla osób posiadających samochód niespełniający proponowanych wysokich ograniczeń emisji  spalin. Zakup samochodu planuje się z wielomiesięcznym wyprzedzeniem - to pokaźny wydatek!
b) uchwała nie przewiduje żadnego mechanizmu pomocowego na zakup samochodu spełniającego normy emisji  spalin - a te są przecież restrykcyjne (taki mechanizm pomocowy był stosowany np. przy wymianie pieców)
c) uchwała zastępuje poprzednią uchwałę SCT, ignorując decyzje osób które wymieniły już samochód, dostosowując się do poprzednich norm a niespełniających norm tutaj proponowanych.

Brakuje możliwości dojazdu do końcówek l inii tramwajowych, czy wszystkich parkingów park and ride. Lepiej zostawić auto, nawet z nieco niższą normą 
EURO na pętli i  jechać komunikacją zbiorową niż wjechać samochodem spełniającym proponowane normy do strefy. Sumarycznie, samochód spełniający 
wymagania strefy wyemituje więcej zanieczyszczeń, pozostając w ruchu, niż stojący przy pętli  samochód spełniający nieco niższą normę.

Propozycje norm są zdecydowanie zbyt restrykcyjne, dotyczy to przede wszystkim silnika Diesla, gdyż w szokowy sposób, zmiany wymuszają wymianę 
wielu samochodów, które są ciągle całkowicie sprawne technicznie. Proponowana uchwała nie daje żadnego mechanizmu pomocowego na zakup 
nowego auta. Normy powinny eliminować samochody, które są faktycznie stare, nie mające dużej wartości materialnej. Normy emisji spalin powinny iść 
także w parze z zamożnością społeczeństwa - te proponowane normy zdecydowanie nie podążają za zamożnością społeczeństwa. Lepiej normy zaostrzyć 
co kilka lat (np co 5 lat) el iminując za każdym razem pojazdy faktycznie stare, systematycznie ale w małych krokach zmniejszając tolerancję emisji 
spalin. Propozycje SCT uderzają najbardziej w osoby najuboższe!

Okres 5 lat wyłączenia powinien dotyczyć wszystkich, którzy codziennie wjeżdżają do Krakowa (a więc są z nim zawodowo, edukacyjnie czy w inny sposób związane), nie tylko mieszkańców miasta. Kryterium mogłoby być zamieszkiwanie w aglomeracji  Krakowskiej (np. 
obejmujące gminy gdzie dojeżdżają autobusy komunikacji  aglomeracyjnej) lub/i kryterium pracy czy edukacji  (czyli  pracuję/studiuję w Krakowie lub moje dzieci chodzą do Krakowa do szkoły). Proponowane wyłączenie jest dyskryminujące dla osób codziennie przebywających w 
Krakowie, nie mogących wjechać starszym samochodem, ale wdychającym spaliny emitowane przez starsze samochody mieszkańców miasta. Osoby dojeżdżające spoza Krakowa także mają udział w rozwoju miasta korzystając z usług Krakowa. Powinniśmy rozumieć całą 
aglomerację jako jeden organizm a nie tylko miasto w jego administracyjnych granicach.

To rozwiązanie jest dobre ale tylko przy jednorazowym wjeździe. Jest akceptowalne dla osób sporadycznie przyjeżdżających do miasta, a więc nie generujących 
wielu zanieczyszczeń w Krakowie. Abonament w cenie 500zł jest zaporowy, bo dotyczy głównie osób związanych z miastem, które ze względów finansowych 
jeżdżą starszym autem, dodatkowo utrudniając zmianę samochodu na taki z lepszą normą emisji  spalin. Nie dość, że uchwała nie przewiduje żadnego 
mechanizmu pomocowego na zakup nowego auta, to abonament miesięczny jeszcze wydłuża czas na zakup nowego auta drenując budżet.

Brakuje wyjątku dla rodzin z co najmniej czwórką dzieci. Te rodziny posiadają auta 7-osobowe, lub większe. W tym segmencie auta z silnikiem Diesla 
maja większy udział w rynku niż w segmencie samochodów 5-osobowych. Wymiana auta 7-osobowego dla dużej rodziny jest dużym wyzwaniem.

############# Sct nie powinno w ogóle powstać. Takie ograniczenie w niczym nie pomoże, jeżeli  zabudowanie miasta będzie dalej na odwal się robione. Bloki stawiane byle gdzie, byle jak co powoduje brak jakiegokolwiek przewiewu miasta. Uderza to w biedniejsze społeczeństwo a transport 
publiczny nie dość że drogi to jeszcze jeździ jak chce. 

Takiej park and ride powinno być przynajmniej kilkanaście aby jako tako mogło to funkcjonować. Niestety ale za to biorą się ludzie którzy nie mają 
jakiejkolwiek wiedzy bez badań, nie słuchając się ludzi. Urzędnicy jak chcą dobrze dla ludzi, niech posłuchają się prawdziwych ekspertów. 

Standard emisji  Euro jest słabym standardem do oceny. Dla przykładu taki fiat Seicento z silnikiem 1.1 na 1km emisja CO2 wynosi do 155 g a takie BMW 
X6 emisja wynosi już ponad 200 g CO2 na 1km. Co ich różni? To że fiat zostanie szybciej wykluczony bo nie posiada euro6 mimo że to euro6 mogłoby 
spełnić ale nie posiada takiej homologacji  bo kiedyś takiej nie było. BMW X6 czy inne podobne nowe auto nie dość że sporo pali , to jest też cięższe co 
przyczynia się do szybszego zużycia dróg. Ale jak widzimy, u władzy są ludzie myślący inaczej i  takie suwy czy inne luksusowe auta wg. nich są mniej 

Uważam że sct nie powinno w ogóle powstać. 5 lat dla mieszkańców to jest jedynie lekkie załagodzenie sprawy, aby ludzie się nie oburzyli , jednocześnie jest to podział na lepszych i  gorszych. Co po tych 5 latach? Mówi się tyle o ekologii  a sami napędzacie konsumpcjonizm bo 
przecież trzeba nowe auta kupić. 

Pierwsze pytanie się nasuwa, na jakie cele będą przeznaczone pieniądze? Parki? Lepsze drogi? Tańsza komunikacja publiczna? Czy napchanie kieszeni 
urzędnikom i innym pociotkom? Drugie pytanie, to w jaki sposób ta opłata magicznie zmienia samochód niespełniający normy w samochód który spełnia 
normy? Kolejny pretekst to napełniania sobie kieszeni, latanie dziury nieudolnym zarządzaniem budżetem kosztem zwykłych ludzi. 

Tworzenie kolejnych podziałów między ludźmi. Jedni mogą więcej ale tylko przez określony czas. Zamiast wydawać pieniądze podatników na jakieś 
idiotyczne pomysły typu ławka za 100 tys czy 200 tys zł która w rzeczywistości mogłaby być zrobiona za maks 5 tys zł to weźcie się porządnie do roboty, 
zatrudnijcie prawdziwych ekspertów i zróbcie coś pożytecznego dla społeczeństwa. Wiecznie nie da się uciskać społeczeństwa i  w końcu wszystkim się 
uleje i  wtedy będzie problem. 

############# Dojazd do szpitali  i  zol bez warunkowy. Dojazd do dworca głównego bezwarunkowo.  Dojazd do domu rodzinnego oraz samotnej rodziny bezwarunkowo. Nie do przyjęcia dla osób starszych i  samotnych
############# Tak 

ŚCISŁE CENTRUM I obwodnica
To nie dobra propozycja 
Wolny wjazd dla mieszkańcow w obszarze cakego miasta do I obwodnicy

Auto dopuszczone do ruchu moze jezdzić
Puki ma wazne badania rejestracyjne 
Prawo nabyte, własność prywatna , zapisy konstytucji

Mieszkańcy miasta nie powinni być objęci jakimkolwiek  okresem wyłączenia. Skok na pieniądze mieszkańcow przy zapisach obecnej propozycji obszaru sct Pojazdy historyczne bezterminowo, mieszkancy bez wyłączeń

############# Żadnej strefy. To jedna wielka ściema. To jest ograniczanie wolności obywateli , chcę jeździć czym mi się podoba i  gdzie mi się podoba. Kopiowanie durnych pomysłów eko świrów  nie służy ani mieszkańcom ani środowisku. W trąbkę sobie ten pomysł wsadźcie Czyli  jednak jak zapłacimy to już wjazd do strefy jest ok? To pokazuje dobitnie o co chodzi w tym pomyśle. Przestańcie utrudniać ludziom życie!!! Proponuję natychmiast autorom pomysłu SCT i  eko świrom przesiąść się na rowery i  nie pozwolić jeździć samochodami po Krakowie. Niech posmakują 
jak w praktyce wyglądają ich durne pomysły! 

############# Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Do projektu nie załączono żadnego uzasadnienia granic strefy, ani wyników badań naukowych, wykazujących, że na tym obszarze znacząco są przekroczone normy jakości powietrza i  przekroczenie jest skutkiem zanieczyszczeń pochodzących z transportu. 

Jeżeli  jednak strefa musiałaby istnieć, to powinna być jak najmniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości rzędu 0,2 km kw. Przekroczenie średniorocznej normy dwutlenku azotu nastąpiło tylko na obszarze o takiej powierzchni, co stwierdzono w ocenie jakości 
powietrza Głównego Inspektora Ochrony Środowiska (za rok 2023). Należy przypomnieć, że to właśnie przekroczenie tej normy ma być ustawową przesłanką wprowadzenia strefy.

Co więcej, ustanowienie SCT nawet na znacznie mniejszym obszarze, jest prawnie możliwe.

Obecny projekt przewiduje strefę o powierzchni ponad 250 km kw.! To ponad 3/4 powierzchni Krakowa! Wielkość i  granice strefy w ogóle nie są powiązane z występowaniem zanieczyszczeń, a w szczególności z przekroczeniem normy NO2. Dla porównania tylko dodam, że w 
Warszawie powierzchnia strefy to ok. 7% powierzchni miasta.

Co więcej, założenia krakowskiego projektu stoją w rażącej sprzeczności z programem ochrony powietrza, w którym Sejmik Województwa Małopolskiego rekomendował, na jakim obszarze strefa powinna być ustanowiona. Sejmik wskazywał, że powinna być ona ograniczona w 
pierwszym rzędzie drugą obwodnicą, tj. m.in. Alejami Trzech Wieszczów (tak proponowano w pierwszym projekcie uchwały z 2022 roku).

Jednocześnie, uważam, że nawet przy niewielkiej strefie, spod obowiązków ustanowionych na jej obszarze powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i  okolic.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Uważam, że przedstawiony kształt granic nie jest dobrą propozycją. Wszystkie szpitale, urzędy, ośrodki dla seniorów, ośrodki zdrowia i parkingi Park and 
Ride powinny być dostępne każdym autem, niezależnie do jego poziomu emisji zanieczyszczeń.

Jeżeli  strefa musiałaby istnieć, to powinna być o wiele mniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw. (co wynika z Oceny 
jakości powietrza GIOŚ za rok 2023). Wtedy nie byłoby konieczności wprowadzania „wcięć” do obszaru strefy obejmujących pojedyncze ulice, aby dostać 
się do kluczowych miejsc dla mieszkańców miasta i  okol ic. Jednocześnie warto zauważyć, że takie „wcięcia” są niefunkcjonalne. Nie przewidziano bowiem, 
że dana ul ica nieobjęta strefą może być remontowana, albo czasowo wyłączona z ruchu wskutek innych zdarzeń. Nie ma w takim wypadku możliwości 
objazdu i  dotarcia do określonego miejsca drogą alternatywną (np. w przypadku al. 29 l istopada – do Park and Ride na Górce Narodowej). W razie 
remontu albo ten dojazd byłby niemożliwy, albo konieczna byłaby zmiana uchwały ws. SCT.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie.
 Niezależnie od uwarunkowań prawnych (ograniczenie prawa własności i  swobody przemieszczania się) oraz społecznych (wykluczenie komunikacyjne 
osób mniej zamożnych), wymogi dotyczące norm Euro i  roczników przewidziane w uchwale są nieadekwatne w kontekście celu uchwały. 
Minimalny rok produkcji  i  minimalna norma emisji Euro nie są wymogami adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe 
– norma do 100ppm), który jest powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez si lnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów 
ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli  obniżyć tarcie. Taki efekt uzyskali  poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość 
szybko ulegają zużyciu i  nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna 
blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została pozbawiona parametru HC. 
Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji  fabrycznej. Jest tak ponieważ w 
latach, gdy zostały wyprodukowane obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT 
obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie 
wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską 
normę Euro, ale w Polsce zostanie zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz 
rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami 
sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i  na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z 
si lnikami diesla posiadające układy recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w 
niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z si lnikami diesla 
spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z 
nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji  spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z silnikami 
diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych 
Niemieckich miastach, gdzie pomimo dużej l iczby użytkowanych samochodów z si lnikami diesla starszej konstrukcji  l imity NO2 nie są przekraczane.

 Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Jeżeli  musiałaby jednak istnieć, to wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także przedsiębiorców (niezależnie od formy prowadzenia działalności), którzy mają siedzibę lub 
prowadzą działalność w Krakowie lub w okolicznych powiatach.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego 
do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i  
konfliktów społecznych.
Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także 
przedsiębiorców, którzy mają siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie.

Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących 
opodatkowania czy zameldowania.

Prawo powinno być sprawiedliwe i  równe dla wszystkich. Tak stanowi KONSTYTUCJA . 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę przemieszczania 
się i  korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie szlaków komunikacji. 
Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco ograniczają prawo 
własności, swobodę przemieszczania się i  możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych biznesów).

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

############# Jestem przeciwko powstaniu strefy Jestem przeciwko powstaniu strefy Jestem przeciwko powstaniu strefy Jestem przeciwko powstaniu strefy Jestem przeciwko powstaniu strefy Jestem przeciwko powstaniu strefy 
############# Jestem przeciwko wprowadzeniu tej strefy. Jestem przeciwko wprowadzeniu tej strefy Jestem przeciwko wprowadzeniu tej strefy Jestem przeciwko wprowadzeniu tej strefy Jestem przeciwko wprowadzeniu tej strefy Jestem przeciwko wprowadzeniu tej strefy
############# 1 obwodnica Urzedy panstwowe, sądy, przychodnie Euro 3 benzyna, euro 3 diesel 5 lat dla wszystkich Dużo nozsze oplaty Wlasciciele nieruchomosci na terenie krakowa nie zameldowani w krakowie 
############# 1 obwodnica Wszystkie urzędy i przychodnie panstwowe Euro 3 benzyna euro 4 diesel 5 lat dla wszystkich albo dla nikogo Albo duzo nizsza oplata albo bez oplat Wlasciciele nieruchomosci nie zameldowani w Krakowie.
############# Strefa powinna obejmować całe miasto. Zanieczyszczenie ze strony samochodów jest wysokie. Idąc na spacer chodnikiem często czuję smród przejeżdżających samochodów. Nie chcę tego wdychać. Szpital to wystarczający wyjątek Standard emisji  powinien być jak najbardziej wyśrubowany. Okres powinien być krótszy. To samochody mieszkańców Krakowa poruszają się po mieście najczęściej i  są źródłem zanieczyszczeń. Okres wyłączenia powinien trwać maksimum rok. Jest to wyłączenie spod prawa osób bogatszych. Nikt z samochodem przekraczającym emisję nie powinien mieć prawa wjazdu do strefy bez względu na wpłaty.
############# Scisłe centrum w obrębie Plant. Obszar wskazany w pytaniu jest zła propozycją. Tak szeroką strefa jest pogwałceniem podstawowych praw obywatelskich wynikających z Konstytucji III RP 

do swobody przemieszczania.
Abstrahując od bezsensowności tak wielkiej strefy o ejmujacej praktycznie cale miasto (jak już napisałem można spełnić warunki przepisów UE 
ustanawiając strefę wokół Rynku i  zakazać wjazdu wszelkim pojazdom spaliniwym z wyjątkiem dostaw w wyznaczonych godzinach i  służbom miejskim) 
to zaproponowane kryteria są chore j nastawione wyłącznie na wykluczenie biedniejszych, mniej zamożnych obywateli  a promowanie bogatych. 
Niedorzecznym jest dopuszczenie samochodu z si lnikiem 6.0 V12 tylko dlatego że spełnia normę Euro 6, a wykluczenie samochodów małolitrażowych, czy 
też z zasilaniem LPG starszych roczników , które OBIEKTYWNIE wydzielają mniej zanieczyszczeń niż wspomniane nowe samochody z dużymi si lnikami. 

Konsekwentnie będę powtarzał że SCT wystarczy w granicach rynku i  wtedy to pytanie nie ma sensu. 
A jeżeli już to wyłączenie powinno obowiązywać dożywotnio i  nie wszystkich mieszkańców Krakowa, ale całej aglomeracji  z podkrakowskimi miejscowościami, gdyż wiele osób dojeżdża do pracy do Krakowa.

I tu dochodzimy do clue. Wam w tym SCT chodzi jedynie o zdarcie kolejnego podatku z obywateli. Bo czymze jak nie kolejnym podatkiem OD BIEDOTY jest to SCT 
z przytoczonym wyłączeniem? Wiadomo, że jeżeli  człowiek chce się utrzymać, chce żyć i  co oczywiste musi pracować, musi się poruszać po mieście, a nie 
zawsze zbiorkom daje takie możliwości. A cały ten chory pomysł sprawia, że osoba której nie stać na nowy samochód nie będzie miała wyjścia j by móc dalej 
żyć w Krakowie i  okolicach będzie musiała zapłacić podatek od swojej biedoty. 
Pomijam już fakt że najbardziej korzystna ekologicznie jest długotrwała i odpowiedzialną eksploatacja JEDNEGO samochodu przez jak najdłuższy czas

Jeżeli  już to:
Do Krakowian i  mieszkańców podkrakowskich miejscowości. Nie na 5 lat tylko zawsze. 
Poza tym samochody firmowe, służące pracy zarobkowej i  dojazdu do pracy. 

Precz z SCT i  zielonym ładem! 

############# Ograniczył bym strefę do terenów bardziej miejskich, wyłączając z niej skrajne tereny, m. in. tereny niskiej zabudowy od strony Balic Wymaganie euro6 dla diesli  w pierwszym etapie to przesada. To są zbyt świeże samochody, nieosiągalne cenowo dla zbyt szerokiego grona. Proponował 
bym dla diesli , Euro5 w pierwszej fazie, a euro6 dopiero w kolejnej.

Proponuję dysjunkcję: meldunek w Krakowie LUB odprowadzanie tu podatków, a nie obydwa jednocześnie. Sporo osób pracujących i  żyjących w Krakowie nie ma tu oficjalnego meldunku, bo tylko wynajmują/studiują Pozytywnie, taki półśrodek jest konieczny, szczególnie w okresie przejściowym Obecna l ista wyjątków jest w porządku. Dostosowania wymaga definicja "krakowian" (l iberalizacja w kontekście meldunku LUB płacenia podatków, nie 
oba naraz). Również szeroka grupa tymczasowej, migrującej populacji  Krakowa powinna być włączona do wyjątków, np. Studenci.

############# Granica tylko dotycząca ścisłego centrum Krakowa -stare miasto. Każdy szpital, placówka medyczna, powinna mieć swobodny dojazd. Jesteśmy przeciwko strefie. Niezależnie od uwarunkowań prawnych (ograniczenie prawa własności i  swobody przemieszczania się) oraz społecznych 
(wykluczenie komunikacyjne osób mniej zamożnych), wymogi dotyczące norm Euro i  roczników przewidziane w uchwale są nieadekwatne w kontekście 
celu uchwały. 
Jak wynika ze stwierdzeń dr. inż. Marcin Cegielskiego – eksperta „Nie Oddamy Miasta” (szerzej KLIKNIJ TUTAJ ):
samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru obejmującego cząstki węglowodorów pierścieniowych, powiązanego z 
pobieraniem oleju przez silnik. Po tej dacie montowane są cienkie pierścienie tłokowe, obniżające tarcie. W związku z tym, si lniki dość szybko ulegają 
zużyciu i  zaczynają przepuszczać olej, którego pojazd więcej spala.
 Ponadto:
znane są l iczne przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane, gdyż zostały wyprodukowane, kiedy obowiązywała jeszcze 
niższa norma i  taka im została nadana;
istnieją pojazdy stosunkowo nowe, które nie spełniają przypisanej dla danego roku normy Euro, a są traktowane na równi z tymi, które ją spełniają – np. 
Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia normę Euro 5, ale w Polsce będzie traktowana na równi z pojazdami spełniającymi podwyższoną 
normę Euro 6;
deklarowane parametry aut grupy VW z okresu tzw. Afery Dieselgate nie spełniają norm Euro odpowiadającej ich rokowi produkcji (są na poziomie aut z 
Euro 4)
na podstawie przeprowadzonych w Niemczech badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla, posiadające układy recyrkulacji  spalin, 
spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w miastach;
jednocześnie samochody naprawdę ekologiczne to pojazdy hybrydowe oraz zasilane gazem LPG lub CNG, które kryteriów krakowskiej SCT nie spełniają;
problemem jest nieuczciwe przeprowadzanie przeglądów oraz celowe usuwanie układów recyrkulacji  spalin.
 Tak więc, gdyby władzom zależało na tym, aby spełnianie wymagań dotyczących standardu emisji  Euro stanowiły warunek umożliwiający wjazd, to te 
formalne normy powinny być jak najniższe: Euro 1 dla pojazdów benzynowych i  Euro 1 dla diesli . Co więcej, niezależnie od roku produkcji  i  normy Euro, 
do strefy powinny móc wjeżdżać pojazdy hybrydowe i  z instalacją LPG lub CNG. Ponadto do SCT powinny móc wjeżdżać wszystkie pojazdy 
historyczne/zabytkowe, bez ograniczeń proponowanych przez autorów projektu (takich jak l imit 50 dni  w roku).

To jest podział na lepszych i  gorszych, dlaczego tylko przywilej dla mieszkańców? Dlaczego mieszkańcy okolicznych miejscowości będą musieli  płacić za wjazd? Jako złe, to tylko nabijanie kasy miastu nie mającego nic wspólnego z ochrona środowiska/powietrza! 

############# Jestem przeciwko strefie jako takiej! Możliwe jest ustanowienie SCT na dużo mniejszym obszarze, co jest możliwe! Urzędnicy miejscy przyznawali to podczas konsultacji . Oprócz zespołu szpitali i  ośrodka dla seniorów w Prokocimiu czy Park and Ride na Górce Narodowej, powinien być możliwy dojazd do każdego szpitala 
oraz innego punktu pomocy medycznej dla potrzebującego w każdym wieku, do których będzie mógł dojechać mieszkaniec Krakowa oraz będzie można 
dojechać spoza Krakowa każdym autem, niezależnie do jego poziomu emisji  zanieczyszczeń. 

Jestem przeciwko strefie SCT w Krakowie. Dla aut należących do mieszkańców Krakowa absolutnie obowiązujące ma być bezterminowe wyłączenie spod 
wymogów SCT (w szczególności dla seniorów).
Jak udowodniono, wymogi dotyczące norm Euro i  roczników przewidziane w uchwale są nieadekwatne w kontekście celu uchwały. Zaś wymagania 
dotyczące roku produkcji  lub standardu emisji  Euro stanowią ograniczenie prawa własności i  swobody przemieszczania się oraz wykluczenie 
komunikacyjne osób mniej zamożnych.

Jestem całkowicie przeciwko strefie. Wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także przedsiębiorców (niezależnie od formy prowadzenia działalności), którzy mają siedzibę lub prowadzą 
działalność w Krakowie lub w okolicznych powiatach.

Takie rozwiązanie, polegające na zastosowaniu maksymalne dopuszczonych przez ustawę opłat, to próba uzyskania  środków finansowych kosztem posiadaczy 
pojazdów. Nie zaś troska o czyste powietrze w Krakowie. Jeśli już, to opłaty powinny być symboliczne. Wystarczą rosnące nieustannie opłaty parkingowe w 
ciągle rozszerzających się strefach płatnego parkowania.

Wyłączenia od zakazu wjazdu absolutnie powinny bezterminowo obejmować krakowian, ze szczególnym uwzględnieniem seniorów (np. po 70 roku życia), 
którzy nie używają samochodów do nadmiernej, nieuzasadnionej jazdy po mieście lecz w celu dojazdu do lekarza, szpitala, czy placówki rehabilitacyjnej, 
zakupienia leków i zrobienia niezbędnych zakupów. 
Natomiast nie widzę absolutnie potrzeby wyłączania z zakazu zgłoszonych do prezydenta miasta pojazdów niektórych organizacji pozarządowych z 
siedzibą na terenie Krakowa.

############# Strefa  powinna być jak najmniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości rzędu 0,2 km kw. Przekroczenie średniorocznej normy dwutlenku azotu nastąpiło tylko na obszarze o takiej powierzchni, co stwierdzono we wspominanej już ocenie jakości powietrza 
Głównego Inspektora Ochrony Środowiska (za rok 2023). Należy przypomnieć, że to właśnie przekroczenie tej normy ma być ustawową przesłanką wprowadzenia strefy.

Co więcej, ustanowienie SCT nawet na mniejszym obszarze, jest możliwe! I to urzędnicy miejscy przyznawali  podczas konsultacji .

Przypomnijmy, że w Krakowie stosunkowo niewielka strefa obowiązywała już w części Kazimierza (w oparciu o uchwałę NR III/27/18 z 19 grudnia 2018 r) – miała ona powierzchnię poniżej 0,2 km kw. Obecny projekt przewiduje strefę o powierzchni aż ok. 250 km kw.! To ok. 3/4 
powierzchni Krakowa! Wielkość i  granice strefy w ogóle nie są powiązane z występowaniem zanieczyszczeń, a w szczególności z przekroczeniem normy NO2. Dla porównania tylko dodamy, że w Warszawie powierzchnia strefy to ok. 7% powierzchni miasta.

Co więcej, założenia krakowskiego projektu stoją w rażącej sprzeczności z programem ochrony powietrza, w którym Sejmik Województwa Małopolskiego rekomendował, na jakim obszarze strefa powinna być ustanowiona. Sejmik wskazywał, że powinna być ona ograniczona w 
pierwszym rzędzie drugą obwodnicą, tj. m.in. Alejami Trzech Wieszczów (tak proponowano w pierwszym projekcie uchwały z 2022 roku).

Jednocześnie, uważamy, że nawet przy niewielkiej strefie, spod obowiązków ustanowionych na jej obszarze powinni  być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i  okolic oraz przedsiębiorcy mający siedzibę lub prowadzący działalność w Krakowie lub w okolicach.

Warto jeszcze w tym miejscu zauważyć, że strefa ma być ustanowiona na czas nieoznaczony. Nie zapowiedziano przy tym czy i  jakie wskaźniki miałyby stanowić przesłankę do jej zniesienia. Jednocześnie, należy przypomnieć stanowisko magistratu prezentowane przy okazji  
obowiązującej dotychczas uchwały ws. SCT – inicjatywa w sprawie jej uchylenia według magistratu należy tylko i  wyłącznie do prezydenta miasta. Należy się zatem spodziewać, że raz ustanowiona strefa szybko nie zniknie.

Jesteśmy przeciwko strefie. Uważamy, że przedstawiony kształt granic nie jest dobrą propozycją. Wszystkie szpitale, ośrodki dla seniorów, ośrodki zdrowia 
i  parkingi Park and Ride powinny być dostępne każdym autem, niezależnie do jego poziomu emisji  zanieczyszczeń.

Jeżeli  strefa musiałaby istnieć, to powinna być o wiele mniejsza – jak już napisano, np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw. (co 
wynika z Oceny jakości powietrza GIOŚ za rok 2023). Wtedy nie byłoby konieczności wprowadzania „wcięć” do obszaru strefy obejmujących pojedyncze 
ulice, aby dostać się do kluczowych miejsc dla mieszkańców miasta i  okolic. Jednocześnie warto zauważyć, że takie „wcięcia” są niefunkcjonalne. Nie 
przewidziano bowiem, że dana ulica nieobjęta strefą może być remontowana, albo czasowo wyłączona z ruchu wskutek innych zdarzeń. Nie ma w takim 
wypadku możliwości objazdu i  dotarcia do określonego miejsca drogą alternatywną (np. w przypadku al. 29 l istopada – do Park and Ride na Górce 
Narodowej). W razie remontu albo ten dojazd byłby niemożliwy, albo konieczna byłaby zmiana uchwały ws. SCT.

Nowy projekt przewiduje m.in., że wjechać do miasta będą mogły następujące samochody osobowe (poza pojazdami elektrycznymi i  napędzanymi na 
wodór lub gaz ziemny – te mogą wjechać w oparciu o ustawę):

od 1 l ipca 2025 auta benzynowe z roku 2005 lub nowsze albo spełniające normę EURO 4 lub wyższą (dotychczas przewidywano, że od 1.07.2025 
wjechałyby pojazdy rejestrowane po raz ostatni przed 1.03.2023 r. EURO 1 / 1992 r., a rejestrowane po 1.03.2023 r. – EURO 3 / 2000 r.; od 1.07.2026 
wszystkie auta benzynowe miały spełniać normę EURO 3 / rok prod. 2000 r.)
od 1 l ipca 2025 diesle z roku 2014 lub nowsze albo spełniające normę EURO 6 lub wyższą, a od od 1 l ipca 2030 r. z roku 2018 lub nowsze albo 
spełniające normę EURO 6dT (dotychczas przewidywano, że od 1.07.2025 wjechałyby pojazdy rejestrowane po raz ostatni przed 1.03.2023 r. EURO 2 albo 
z 1996 r., a rejestrowane po 1.03.2023 r. – EURO 5 albo z 2010 r.; od 1.07.2026 wszystkie auta benzynowe miały spełniać normę EURO 5 albo rok 
produkcji  2010)
 

Jesteśmy przeciwko strefie. Niezależnie od uwarunkowań prawnych (ograniczenie prawa własności i  swobody przemieszczania się) oraz społecznych 
(wykluczenie komunikacyjne osób mniej zamożnych), wymogi dotyczące norm Euro i  roczników przewidziane w uchwale są nieadekwatne w kontekście 
celu uchwały. 

Jak wynika ze stwierdzeń dr. inż. Marcin Cegielskiego – eksperta „Nie Oddamy Miasta” (szerzej KLIKNIJ TUTAJ ):

samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru obejmującego cząstki węglowodorów pierścieniowych, powiązanego z 
pobieraniem oleju przez silnik. Po tej dacie montowane są cienkie pierścienie tłokowe, obniżające tarcie. W związku z tym, si lniki dość szybko ulegają 
zużyciu i  zaczynają przepuszczać olej, którego pojazd więcej spala.

 Ponadto:

znane są l iczne przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane, gdyż zostały wyprodukowane, kiedy obowiązywała jeszcze 
niższa norma i  taka im została nadana;
istnieją pojazdy stosunkowo nowe, które nie spełniają przypisanej dla danego roku normy Euro, a są traktowane na równi z tymi, które ją spełniają – np. 
Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia normę Euro 5, ale w Polsce będzie traktowana na równi z pojazdami spełniającymi podwyższoną 

Uchwała przewiduje jedynie pięcioletnie wyłączenie, ale osoby uprawnione będą musiały zgłosić pojazd (przed dniem kontroli) do Prezydenta miasta Krakowa w celu weryfikacji  spełniania warunków. Przy tym, warunki te niezbyt jasno opisano w punkcie 5 załącznika nr 2 do 
uchwały (trzeba wykazać m.in. tytuł prawny, zameldowanie i  opłacanie podatków w Krakowie).

Co istotne, sformułowania zawarte w projekcie uchwały wskazują na to, że osoba fizyczna prowadząca działalność gospodarczą w mieście (a zameldowana gdzie indziej) nie będzie mogła wjechać na podstawie tego wyjątku, w przeciwieństwie do osób działających w ramach 
osoby prawnej [„osoba określona w ppkcie a) lub przynajmniej jeden ze współwłaścicieli  pojazdu zameldowany jest na pobyt stały lub czasowy pod adresem znajdującym się na obszarze Krakowa, a w przypadku osoby prawnej jest ona zarejestrowana pod adresem na obszarze 
Krakowa”].

Pytanie, co z innymi jednostkami organizacyjnymi, nie będącymi osobami prawnymi? Co istotne, aby podlegać wyjątkowi, właściciel  lub przynajmniej jeden ze współwłaścicieli  pojazdu musi nim zostać do 30 czerwca 2025 r.

Będąc całkowicie przeciwko strefie, uważamy, że jeżeli  musiałaby jednak istnieć, to wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także przedsiębiorców (niezależnie od formy 
prowadzenia działalności), którzy mają siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie lub w okolicznych powiatach.

Zgodnie z uchwałą tylko w okresie od 1 l ipca 2025 r. do 30 czerwca 2028 r., dopuszcza się wjazd przez takie samochody po uiszczeniu opłaty:

w wysokości 2,50 zł uprawniającą pojazd do poruszania się po Strefie w okresie jednej godziny,
w wysokości 20 zł za abonament uprawniający pojazd do poruszania się po Strefie w jednym dniu kalendarzowym,
w wysokości 500 zł za abonament uprawniający pojazd do poruszania się po Strefie przez okres jednego miesiąca kalendarzowego.
 

Od 1 l ipca 2028 roku nie będzie już możliwości wjechania przez samochody niespełniające norm spoza Krakowa, czego w pytaniu nie zauważono.

 

Co istotne, projektodawca zapisał maksymalne dopuszczonych przez ustawę opłaty. To pokazuje, że władzom miasta poprzez wprowadzenie wyśrubowanych 
norm i jednoczesne umożliwienie odpłatnego wjazdu, zależy nie na czystym powietrzu, ale na uzyskaniu środków finansowych kosztem posiadaczy pojazdów.

Szczególnie dotkliwe opłaty te będą dla pracowników i drobnych przedsiębiorców spod Krakowa. Będą oni musieli  wygospodarować dodatkowo 500 zł 
miesięcznie na pokrycie dodatkowych kosztów za wjazd do miasta.

Wyobraźmy sobie osobę z podkrakowskiej gminy, która pracuje w Krakowie, ma rodzinę na utrzymaniu i  kupiła niedawno diesla z 2013 roku. Zaznaczmy, że 
według uchwały z 2022 roku taki diesel by wjechał i  to bezpłatnie. W związku z tym ta osoba brała pod uwagę wejście w życie strefy, nabywając pojazd. A teraz? 
Nie może sprzedać stosunkowo nowego samochodu, bo jego wartość spadła (nie odpowiada już normom) i  nie stać go na nowszy, porównywalny model. Musi 
zatem płacić. Kosztem swojej rodziny. A za trzy lata już nie wjedzie. Czy będzie jeszcze pracować w Krakowie? Autorzy projektu nie biorą takich uwarunkowań 
pod uwagę.

Lista istotnych wyjątków jest zbyt krótka, ograniczenia czasowe są niezrozumiałe, a w części niemożliwe do realizacji  – np. co ma zrobić Krakowianin – 
właściciel pojazdu historycznego, który parkuje pojazd pod domem lub w garażu? Na ponad trzysta dni ma wywieść swój samochód za miasto?

Wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także 
przedsiębiorców, którzy mają siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie lub w okolicznych powiatach, a także wszystkie pojazdy 
historyczne/zabytkowe.

Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących 
opodatkowania czy zameldowania.

Na zakończenie warto zauważyć, że autorzy projektu ponownie (w ślad za starą uchwałą w sprawie SCT) nie zrealizowali  prawidłowo normy ustawowej, 
która przewiduje, że uchwała ma określić „sposób organizacji  ruchu w strefie czystego transportu”. Trudno uznać za uregulowanie tej kwestii  
stwierdzenie w § 3 uchwały, że sposób organizacji ma być zgodny z prawem o ruchu drogowym i ma być „określony przez projekty organizacji  ruchu 
zatwierdzane lub obowiązujące w okresie obowiązywania Uchwały”.

Taki przepis nie niesie za sobą żadnej nowej treści normatywnej. Jednocześnie, poza odniesieniami do innych aktów, sam projekt nie określa sposobu 
organizacji  ruchu W STREFIE. Przepisy zawarte w § 3 ust. 2 i  3 dotyczą bowiem tego, jak ma wyglądać organizacja ruchu POZA STREFĄ:

„2. Organizacja ruchu i  projekty organizacji  ruchu zatwierdzane dla dróg publicznych, których zarządcą jest Prezydent m. Krakowa umożliwiają 
zawrócenie pojazdu na granicy Strefy bez konieczności wjeżdżania na jej obszar. 3. Organizacja ruchu umożliwi ominięcie obszaru Strefy drogami 
publicznymi”.

Natomiast ust. 4 paragrafu 3 nie tyle dotyczy organizacji ruchu, co granic strefy, bowiem odsyła nas do załącznika zatytułowanego „Granice obszaru 
strefy czystego transportu”: „4. Organizacja ruchu może uwzględnić dojazd do wybranych, istotnych z punktu widzenia interesu społecznego obiektów, 
znajdujących się wewnątrz Strefy. Obiekty takie, jeśli  wybrane, oraz ulice wyłączone ze Strefy, umożliwiające dojazd do tych obiektów, określa się w treści 
zał. nr 1 do Uchwały”.

############# Popieram zaproponowany kształt granic Strefy Czystego Transportu w Krakowie. Powinna objąć cały Kraków do obwodnicy autostradowej z wyłączniem dróg dojazdowych do szpitali . Uważam że motocykle/motorowery powinny być objęte regulacjami. Wiele starszych modeli  i  
dwusuwowych skuterów emituje znaczące i lości zanieczyszczeń. Barki pływające po Wiśle też są emitorem substancji ,co wielokorotnie obserwowałem unoszący się biały dym przebywając na bulwarach. Jeśli  Strefa Czystego Transportu ma być kompleksowym i  skutecznym 
rozwiązaniem, warto uwzględnić także wodny transport w obrębie miasta.

"Czyste" silniki  diesla pod względem emisji  cząstek stałych to minimum Euro 5, a pod względem emisji  tlenków azotu Euro 6. Poniżej tych wymagań strefa 
nie będzie miała wartości ekologicznej. Uważam, że za mały nacisk kładzie się na emisje cząstek stałych, o wynika m.in. z faktu, że te emisje nie są 
rejestrowane na stacjach monitoringu powietrza. Pomiar jest trudniejszy, a większość stacji  monitoringu pyłów PM2.5 i  PM10 opiera się na masie 
cząstek PM, a nie ich l iczbie PN. To oznacza, że emisja ultradrobnych cząstek UFP często w ogóle nie jest widoczna w statystykach, mimo że jest krytyczna 
dla zdrowia. Jednak ze względu na bliskość emitorów (rury wydechowej) z naszymi płucami i nano-skopijną wielkość cząstek (uznanych przez WHO za 
rakotwórcze) diesle bez systemów oczyszczania spalin, w szczególności fi ltrów cząstek stałych, są niebezpieczne dla zdrowia. Uważam też, że potrzebne 
są bardziej zaawansowane technologie monitorowania powietrza w miastach, aby rejestrować emisję ultradrobnych cząstek i  lepiej planować politykę 
antysmogową i  pokazywać sceptykom wpływ transportu na zanieczyszczenie powietrza. 
System monitoringu WIOŚ ogranicza się do minimum przewidzianego prawem. Kraków powinien wyjść poza ustawowe minimum i inwestować w 
dodatkowe, bardziej zaawansowane stacje monitoringu, które mierzyłyby również l iczbę cząstek PN i  ich skład chemiczny. 

Ostania kwestia to nacisk władz loklanych na zmianę przepisów ogólnokrajowych dotyczących przeglądów technicznych. Obency sposób badania 
unieożliwia skuteczne wykrywanie manipulacji  z systemem fi ltracji  spalin, w tym usunięcia lub uszkodzenia fi ltrów DPF. W wyniku tego pojazdy diesla, 
które spełniają normy emisji spalin (Euro 5 i  Euro 6), będą mogły poruszać się po SCT, chociaż nie powinny przejśc przeglądu.

Uważam że okres ten powinien byc skrócony.

############# Strefa powinna być ograniczona do minimum np. ścisłe centrum/blisko centrum (od aleji  w strone centrum z wyłączeniem samych aleji). Do takich miejsc powinien należeć np. każdy szpital. Nie powinno być okresu wyłączenia. W wielu przypadkach nawet te 5 lat, to mało aby ktoś wymienił auto na nowsze. Wielu osób po prostu nie będzie na to stać. Miasto natomiast powinno zachęcać mieszkańców do kupna nowszych samochodów, a nie zabraniać i  karać za to, 
że kogoś nie stać. Samochód to często narzędzie pracy i  bez niego takie osoby tracą możliwość dochodu.

Jest wiele osób spoza Krakowa, które pracują w Krakowie i  codziennie dojeżdżają samochodem do pracy, a niekoniecznie mają pieniądze na nowszy samochód. 
Konieczność  ponoszenia przez nich dodatkowych opłat, przenosi na nich dodatkowe koszty. A sama opłata wcale nie przyczynia się do czystszego powietrza.

Pojazdów zabytkowych jest bardzo mało. Nie ma powodu, aby ograniczać ich wjazd do SCT, bo takie auta wprowadzaja i  tak stosunkowo niewiele 
zanieczyszczeń. Ponadto takie auta pojawiają się często na imprezach motoryzacyjnych. Brak możliwości wjazdu do SCT, automatycznie eliminuje je z 
takich imprez. Przeciez Kraków jest miastem kultury,  a takie imprezy to rowniez jej element.

############# Strefa jest za obszerna co negatywnie wpłynie na całe miasto. SCT wprowadzają restrykcje dotyczące wjazdu do określonych obszarów, co może być postrzegane jako ograniczenie prawa obywateli  do swobodnego przemieszczania się, szczególnie dla osób korzystających z 
pojazdów starszych. Stanowi również obciazenie finansowe dla mieszkańców i  przedsiębiorców poprzez koszty dostosowania się do wymagań SCT, takie jak zakup niskoemisyjnych pojazdów, mogą być zbyt wysokie dla wielu osób i  firm i  może to wpłynąć również na ceny 
produktów/ usług.

Dojazd powinien być dostępny do wszystkich szpitali  , może to być konieczne do uratowania życia a nie dzielić na bogatych i  biednych. Dojazd do żłobków, 
przedszkoli  i  szkół może utrudnić funkcjonowanie rodzin co negatywnie wpłynie na dzietność rodzin. Utrudniony dostęp do sklepów i targowisk 
negatywnie wpłynie na gospodarkę. Dojazd do dworców kolejowych i  autobusowych powinien być mozliwy. Koscooly również gdyż osoby starsze z 
trudnościami w poruszaniu ale nie niepełnosprawne mogą zostać wykluczone przez to że mają starszy samochód. 

Euro winno być dostosowane do realiów, bardziej kurzą pojazdy wzniecając pył z dróg a nie że one same negatywnie oddziałują. Pojazdy elektryczne 
mimo że nie emitują spalin, to potrzebują energii  z elektrowni, to wszystko jest tylko przerzucone ale o tym nikt nic nie mówi. 

Mieszkańcy bez ograniczeń 

############# Granice strefy powinny obejmować tylko tzw. Pierwszą Obwodnicę Krakowa. Zamiast 'zamykania' całego Krakowa, należy skoncentrować się na wyeliminowaniu emisji  napływających do Krakowa z okalających miejscowości (u ich źródła) poprzez bezwzględny zakaz palenia 
tam węglem i  innymi szkodliwymi 'paliwami' typu odpadki, śmieci, tworzywa sztuczne, i tp., oraz zająć się skutecznie usuwaniem wszechobecnego brudu i  pyłu oraz śmieci zalegających na ulicach i  chodnikach Krakowa, poprzez regularne ich czyszczenie i  mycie przez miasto.

Wszystkie instytucje służby zdrowia, w tym szpitale, a także dworce PKP i  autobusowe, parkingi Park and Ride i  Kiss and Ride, oraz galerie handlowe i  
duże hipermarkety powinny być dostępne bez ograniczeń dla wszystkich pojazdów i kierowców.

Proponowane minimalne standardy emisji Euro, czy rok produkcji  auta uprawniające do wpuszczenia go do SCT uważam za zdecydowanie zbyt 
restrykcyjne, w stosunku do wysokości zarobków w naszym kraju i  poziomu zamożności mieszkańców Krakowa. Proponowane rozwiązania i  obostrzenia 
są jednymi z najbardziej restrykcyjnych na świecie, a na pewno są najbardziej surowe w całej zachodniej Europie, która jest przecież ki lkukrotnie 
bogatsza od Polski; i  wreszcie są one znacznie bardziej dolegliwe niż w Warszawie, gdzie poziom zarobków i zamożności mieszkańców jest wyższy niż w 
Krakowie. Moim zdaniem, minimalne wymogi do wpuszczenia do SCT to powinny być rok produkcji  auta benzynowego 1997 i  diesla 2004., pod 
warunkiem że mają takie pojazdy ważne badanie techniczne i  są sprawne. 

Okres wyłączenia spod wymogów SCT dla płacących podatki w Krakowie powinien wynosić co najmniej 15 lat. Uważam takie opłaty za uzasadnione i  dobre rozwiązanie, jednak tylko w przypadku, gdyby dotyczyły one wszystkich kierowców, tzn. Krakowian i  osób spoza 
Krakowa, i  obowiązywały nie tylko przez jakiś okres przejściowy, ale w całym okresie obowiązywania SCT,  a opłata dzienna nie przekraczała 5-7 zł (a w 
abonamencie dla Krakowian płacących tu podatki - 4-5 zł. dziennie).

1.Kierowcy w wieku senioralnym - powyżej 70 roku życia, powinny móc wjeżdżać do SCT bez żadnych ograniczeń, bez względu na normę emisji  spalin i  rok 
produkcji  ich samochodów, o i le mają one ważne badania techniczne (i  w ten sposób są dopuszczone do ruchu), jeśli  prowadzą swój pojazd, lub 
przynajmniej są w nim pasażerami.
2.Pojazdy zabytkowe/historyczne zarejestrowane na żółtych tablicach rejestracyjnych powinny bezwzględnie móc wjeżdżać do SCT bez żadnych 
ograniczeń i  przez 365 dni w roku. Ograniczanie im wjazdu do strefy do 50 dni rocznie oraz konieczność każdorazowego zgłaszania takiego wjazdu czy 
uzyskiwania na niego pozwolenia, uważam za głęboko uwłaczające dla ich właścicieli . Kojarzy mi się to z bezwzględnym a nawet złośliwym karaniem ich 
za dążenie do realizacji  swojego marzenia, jakim jest posiadanie i  korzystanie z takiego pojazdu, oraz w sposób ukryty zakazywaniem im tego, i  to nawet 
w sytuacji , kiedy płacą podatki w Krakowie. Zakrawa to również, moim zdaniem, na bardzo nierówne traktowanie wobec prawa kierowców zabytków i np. 
kierowców kamperów czy foodtrucków, które to kampery i  foodtrucki mogłyby wjeżdżać do SCT cały rok, a zabytki tylko do 50 dni  rocznie. Jakie jest 
uzasadnienie takiego rozwiązania? Absolutnie nie przekonuje mnie tłumaczenie, że taki przeciętny kamper czy foodtruck emituje mniej zanieczyszczeń niż 
zadbany zabytkowy/historyczny samochód osobowy.

############# W pierwszej kolejności SCT powinna objąć tylko ściśle centrum miasta Krakowa. Np. Starówka. Ulice w koło plantów do Aleii włącznie. A od 2030 cały Kraków. Powinien być powszechny dojazd do takich miejsc jak Park and Ride w innych również lokalizacjach Krakowa np. Na Ruczaju Obniżenie roku produkcji  samochodów dla benzynowych od 2000. A dla dizl i od 2006. Do krakowa przyjeżdża wiele osób które muszą załatwić sprawy w 
urzędach np. Urzad wojewodzki. Do szpitala. Do poradnii  specjalistycznych. Do lekarza itp. Należy też brać pod uwagę iż średnia wieku pojazdów 
większości wącha się w przedziale 15 Do 20 lat. Wprowadzenie uchwały w tej formie będzie wiązało się z wykluczeniem komunikacyjnym dla wielu osób. 
Niekażdego stać na zmianę auta na nowsze lub elektryczne. 

Okres przejściowy powinien powinien zostać wydłużony do lat 7. Lub wejście SCT powinno odbyć się w późniejszym terminie np. 1.07.2026r. W celu zmiany. Zakupu sprzedazy auta zgodnego z założeniami uchwały. Po pierwsze doprecyzowanie tego rozwiązania w stosownym załączniku. Po drugie obniżenie opłat. Osoby niepełnosprawne. Posiadające orzeczenie o stopniu niepełnosprawności ruchowej. Lub pokrewne. Bez wymogu posiadania karty do parkowania 
na miejscach dla inwalidów. 

############# Co kasy za mało dla swoich a przykrywką jest zielony ład. 
############# Możliwość dojazdu autobusami min. Euro 4 ( to si lniki wyposażone w katalizatory oraz fi ltry DPF.) do dworców Kraków Czyżyny, Czerwone Maki, Podgórze SKA. Pozostawienie możliwości wjazdu do Krakowa na dotychczasowych zasadach samochodów Diesla o normie euro 4, norma ta obejmuje samochody 

posiadające filtry DPF. Wyprodukowanie nowego samochodu jest o wiele gorsze w skutkach gla środowiska niż używanie do naturalnego zużycia się 
sprawnego samochodu starszej generacji .

Opłata roczna nie przekraczajaca 500 zł.

############# Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Do projektu nie załączono żadnego uzasadnienia granic strefy, ani wyników badań naukowych, wykazujących, że na tym obszarze znacząco są przekroczone normy jakości powietrza i  przekroczenie jest skutkiem zanieczyszczeń pochodzących z transportu. 

Jeżeli  jednak strefa musiałaby istnieć, to powinna być jak najmniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości rzędu 0,2 km kw. Przekroczenie średniorocznej normy dwutlenku azotu nastąpiło tylko na obszarze o takiej powierzchni, co stwierdzono w ocenie jakości 
powietrza Głównego Inspektora Ochrony Środowiska (za rok 2023). Należy przypomnieć, że to właśnie przekroczenie tej normy ma być ustawową przesłanką wprowadzenia strefy.

Co więcej, ustanowienie SCT nawet na znacznie mniejszym obszarze, jest prawnie możliwe.

Obecny projekt przewiduje strefę o powierzchni ponad 250 km kw.! To ponad 3/4 powierzchni Krakowa! Wielkość i  granice strefy w ogóle nie są powiązane z występowaniem zanieczyszczeń, a w szczególności z przekroczeniem normy NO2. Dla porównania tylko dodam, że w 
Warszawie powierzchnia strefy to ok. 7% powierzchni miasta.

Co więcej, założenia krakowskiego projektu stoją w rażącej sprzeczności z programem ochrony powietrza, w którym Sejmik Województwa Małopolskiego rekomendował, na jakim obszarze strefa powinna być ustanowiona. Sejmik wskazywał, że powinna być ona ograniczona w 
pierwszym rzędzie drugą obwodnicą, tj. m.in. Alejami Trzech Wieszczów (tak proponowano w pierwszym projekcie uchwały z 2022 roku).

Jednocześnie, uważam, że nawet przy niewielkiej strefie, spod obowiązków ustanowionych na jej obszarze powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i  okolic.

Jestem przeciwko istnieniu takiej SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Uważam, że przedstawiony kształt granic nie jest dobrą propozycją. Wszystkie szpitale, urzędy, ośrodki dla seniorów, ośrodki zdrowia i parkingi Park and 
Ride powinny być dostępne każdym autem, niezależnie do jego poziomu emisji zanieczyszczeń.

Jeżeli  strefa musiałaby istnieć, to powinna być o wiele mniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw. (co wynika z Oceny 
jakości powietrza GIOŚ za rok 2023). Wtedy nie byłoby konieczności wprowadzania „wcięć” do obszaru strefy obejmujących pojedyncze ulice, aby dostać 
się do kluczowych miejsc dla mieszkańców miasta i  okol ic. Jednocześnie warto zauważyć, że takie „wcięcia” są niefunkcjonalne. Nie przewidziano bowiem, 
że dana ul ica nieobjęta strefą może być remontowana, albo czasowo wyłączona z ruchu wskutek innych zdarzeń. Nie ma w takim wypadku możliwości 
objazdu i  dotarcia do określonego miejsca drogą alternatywną (np. w przypadku al. 29 l istopada – do Park and Ride na Górce Narodowej). W razie 
remontu albo ten dojazd byłby niemożliwy, albo konieczna byłaby zmiana uchwały ws. SCT.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie.
 
Niezależnie od uwarunkowań prawnych (ograniczenie prawa własności i  swobody przemieszczania się) oraz społecznych (wykluczenie komunikacyjne 
osób mniej zamożnych), wymogi dotyczące norm Euro i  roczników przewidziane w uchwale są nieadekwatne w kontekście celu uchwały. 

W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe 
– norma do 100ppm), który jest powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez si lnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów 
ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli  obniżyć tarcie. Taki efekt uzyskali  poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość 
szybko ulegają zużyciu i  nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna 
blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została pozbawiona parametru HC. 
Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.

Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji  fabrycznej. Jest tak ponieważ w 
latach, gdy zostały wyprodukowane obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT 
obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie 
wjedzie legalnie.

Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską 
normę Euro, ale w Polsce zostanie zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz 
rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami 
sprowadzonymi z USA.

W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i  na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z 
si lnikami diesla posiadające układy recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w 
niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z si lnikami diesla 
spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z 
nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji  spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z silnikami 
diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych 

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Jeżeli  musiałaby jednak istnieć, to wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów.

A i le lat ma być ta strefa i  jaki % jej działania będzie stanowić te 5 lat ??? 0,00001 % ?

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego 
do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i  
konfliktów społecznych.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także 
przedsiębiorców, którzy mają siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie.

Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących 
opodatkowania czy zameldowania.

Prawo powinno być sprawiedliwe i  równe dla wszystkich. Tak stanowi KONSTYTUCJA . 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę przemieszczania 
się i  korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie szlaków komunikacji. 
Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco ograniczają prawo 
własności, swobodę przemieszczania się i  możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych biznesów).

Emisja z transportu to niewielki  ułamek emisji  szkodliwych substancji . Przy tym SCT promują pojazdy elektryczne (obok napędzanych gazem ziemnym i 
wodorowych, których praktycznie nie ma na rynku, tylko one na pewno – przy obecnym kształcie ustawy – będą mogły wjeżdżać do stref), które – biorąc 
pod uwagę proces ich produkcji , eksploatacji (w tym produkcji prądu – w dużym stopniu z paliw kopalnych) i  utylizacji  – wcale nie są przyjazne dla 
środowiska.

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i  nieetyczne. 

############# Wzorem innych miast europejskich, strefa czystego transportu w Krakowie powinna obejmować obszar wewnątrz II obwodnicy krakowskiej. Oznaczałoby to cały teren znajdujący się wewnątrz obwodnicy z wyłączeniem jej samej. Strefa czystego transportu w Krakowie powinna 
minimalizować negatywny wpływ takich działań na gospodarkę Krakowa, jako miejsce prowadzenia działalności gospodarczej, miejsce atrakcyjnego turystycznie, naukowo oraz dla mieszkańców. Teren aktualnie wskazywany jako strefa SCT, jest zbyt duży oraz o zbyt 
restrykcyjnych zasadach aby Kraków mógł się dalej rozwijać ekonomicznie.

Wprowadzenie SCT w Krakowie w obszarze wewnątrz II obwodnicy z wyłączeniem jej samej umożliwiłby dojazd do wszystkich kluczowych obiektów i 
instytucji  pożytku publicznego. Jeżeli takie obiekty znajdowałyby się wewnątrz w drugiej obwodnicy, pojazdy niespełniające wymogów SCT mógłby 
parkować poza strefą, a odpowiednia istniejąca już infrastruktura komunikacyjna miejska zapewniłaby dojazd wewnątrz strefy SCT.

Wzorem innych miast europejskich, wprowadzanie kolejnych progów ograniczeń dla SCT, powinno odwzorowywać różnice jakie są w poziomach 
zarobków w Polsce względem innych krajów europejskich. Tak więc od 1 l ipca 2025 zakaz wjazdu pojazdów powinien obejmować normy euro 1 dla 
si lników o zapłonie iskrowym, euro 3 dla pojazdów o zapłonie samoczynnym. Kolejne progi- stopniując co jedną normę euro wyżej, powinny być 
wprowadzane co 3 lata, czyli  przykładowo euro 2 dla pojazdów z silnikami o zapłonie iskrowym, oraz euro 4 dla pojazdów silnikami o zapłonie 
samoczynnym powinien przypadać na 1 l ipca 2028r. Takie rozwiązanie pozwoli na sukcesywną wymianę pojazdów prywatnych oraz firm, zarówno 
mieszkańców Krakowa jak i  okolicznych miejscowości. W innym przypadku, Kraków jako ośrodek kulturalny, turystyczny, logistyczny oraz przemysłowy, 
stanie się enklawą,która będzie zdecydowanie mniej atrakcyjna pod kątem inwestycji ,niż inne miasta w Polsce.

Wprowadzenie wyłączenia na 5 lat spod wymogów SCT jest słusznym działaniem jednak powinno być zmodyfikowane jako pięcioletnie przesunięcie kolejnych etapów wprowadzania ograniczenie normowych dla pojazdów mieszkańców, czyli  kolejne pojazdy będą eliminowane 5 
lat później niż pojazdy osób spoza Krakowa. Takie rozwiązanie nie będzie ograniczało mieszkańców SCT, przez ograniczenie ich możliwości przemieszczania się w stosunku do mieszkańców spoza Krakowa, którzy co prawda nie będą mogli  wjechać do Krakowa ale będą mogli  
spokojnie poruszać się starszymi pojazdami poza strefami czystego transportu. Mieszkaniec Krakowa nie będzie już miał takiej możliwości, dlatego jest to dyskryminujące i  znacznie mocniej obciążające finansowo, niż innych mieszkańców Polski.

Jest to zdecydowanie dobre rozwiązanie, które zarówno ograniczy wjazd pojazdów należących do osób nie mieszkających w SCT, a jednocześnie w przypadkach 
nagłych lub w specyficznych okolicznościach takie osoby będą mogły skorzystać z takiego dopuszczenia, co nie będzie stanowiło dyskryminacji. Jednocześnie 
wprowadzenie długoterminowego takiego rozwiązania, zwłaszcza z cyklicznym wzrostem-waloryzacją tych opłat, budżet miasta Krakowa będzie zasilany 
dodatkowymi kwotami umożliwiającymi również między innymi zakup pojazdów niskoemisyjnych dla miejskiego przedsiębiorstwa komunikacji .

Wprowadzanie ograniczeń w SCT Kraków powinno się odbywać etapami, które będą obejmowały kolejne normy zarówno dla pojazdów z si lnikami o 
zapłonie iskrowym jak i  samoczynnym, co 3 lata począwszy od wyłączaniu z wjazdu norm euro 1 dla pojazdów z si lnikami benzynowymi,LPG, CNG, oraz 
euro 3 dla pojazdów z si lnikami diesa. Kolejne etapy powinny być wprowadzone co jedną normę w górę. Mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość 
przesunięcia o 5 lat każdej z tej zmiany, co wyeliminuje możliwość dyskryminacji  mieszkańców ze względu na lokalizację miejsca zamieszkania. Pozwoli  
to też naturalnie-sukcesywnie wraz z starzeniem się pojazdów na eliminacje ich z użytkowania. Z ograniczeń powinny zostać wyłączone pojazdy 
specjalne, pojazdy służb ratowniczych, oraz pojazdy zabytkowe, które są objęte nadzorem konserwatorskim. Natomiast z wyłączeń nie powinny być 
zaliczane pojazdy magistratu, władz miejskich, wadz wojewódzkich ze względu na znacznie większe możliwości zakupu pojazdów zero emisyjnych lub 
niskoemisyjnych przez te instytucje, a wprowadzenie takiego wyłączenia wprowadza dyskryminację względem zwykłych mieszkańców. Te wyłączenia z 
ograniczeń nie powinny również dotyczyć urzędników miejskich i  wojewódzkich, chyba że są mieszkańcami Krakowa. Wprowadzenie jakichkolwiek 
wyłączę z ograniczeń dla urzędników i władz które wprowadzają strefę SCT w Krakowie w życie, jest zarówno wskazywane jako działanie dyskryminujące 
jak i  demotywujące mieszkańców do wymiany pojazdów na nisko lub zeroemisyjne. Ze względu na zarobki w Polsce, strefy SCT powinny być wprowadzone 
proporcjonalnie do możliwości finansowych mieszkańców, możliwie minimalizując negatywny wpływ na gospodarkę takiej strefy, przy jednoczesnej 
analizie obiektywnej przyczyn zanieczyszczenia w takim mieście jak Krakowie, wynikającym głównie z rodzaju przemysłu wokół Krakowa, sposobu 
ogrzewania gminy ościennych. Wprowadzenie zbyt restrykcyjnych w obecnym kształcie projektu SCT, spowoduje znaczny spadek atrakcyjności miasta 
Krakowa jako miejsca do prowadzenia działalności, miejsca turystycznego, wypoczynkowego i  jako miejsca do zwykłego mieszkańca.

############# Tylko centrum miasta. W roku 2024 kupujac auto kierowałem się wymogami poprzedniej propozycji  sct i  kupiłem diesla euro5 2011 a teraz nagła zmiana wymogów na euro6. 
Nie jestem z Krakowa ale pracuje w. Extra podejście do pewności prawa.

Za kasę wszystko czyli  znowu tylko dla bogatych. Mieszkam w Krakowie ale nie jestem zameldowany, żona i  dzieci są zameldowani, auto kupione będąc już w małżeństwie ale zarejestrowane na mnie czy 
jestem uprawniony do 5 lat okresu przejściowego?

############# Kazimierz Dojazd do miejsca pracy Euro 2 dla diesel i  Euro 1 dla benzyna Min. 10 lat Rocznej Osoby pracujące w Krakowie
############# Jeśli  by już musiała zostać wprowadzona SCT to powinna być ograniczona tylko do I obwodnicy. Wykonywanie SCT na cały obszar Krakowa dotkliwie wpłynie na mieszkańców i  osób dojeżdżających do pracy w Krakowie. Dojazd powinien być zapewniony do wszystkich Park and Ridow na terenie Miasta Krakowa, a także do wszystkich szpitali. Nie mogą być wyróżniane 

poszczególne szpitale lub parkingi, wszystko powinno być spójne, jeśli  się tego nie da dostosować przy obecnej infrastrukturze to nie powinno być 
wprowadzane. Co z dojazdem do innych budynków użyteczności publicznej typu komisariaty policji/ urzędy?

Dzisiaj byłam na przeglądzie samochodu z 2007 r. Przebieg 270 tys. Diagnosta powiedział że auto spokojnie przewyższa niektóre pojazdy które mają 
wbitą normę Euro 6. Nie moja wina, że gdy wyprodukowali  moje auto , nie mogli nadać normy Euro 6 bo wtedy jeszcze nie istniało! Absurdalne jest 
podchodzenie do czystego powietrza w taki sposób. To jest segregacja ludzi. Poza tym zaproponowane normy są strasznie wygórowane. 

Mieszkańcy powinni  jeździć swoimi pojazdami tak długo jak są one sprawne i  nadają się do jazdy. Myślę, że ok ale w dalszym ciągu strefa powinna być ograniczona tylko do I obwodnicy. Pojazdy które nie mają wbite euro 6 a ich badanie techniczne potwierdziło odpowiednią emisję dla tej normy winny moc wjechać. Trzeba opierać się na 
faktycznych danych a nie tylko normach. Powinni diagności wydawać jakieś papiery/ naklejki które potwierdza że można wjechać w SCT. Jednocześnie 
dojazd powinien być też zapewniony dla służb publicznych, porządkowych , ratunkowych. Rolnicze które dostarczają produkty rolne na targowiska, 

############# Strefa Czystego Transportu w propozycji  władz Miasta obejmuje całe miasto Kraków, co powoduje, że byłaby to chyba  największa SCT w Europie Środkowej wliczając w to Niemcy.  Jest to działanie zdecydowanie na wyrost, szczególnie że nie przygotowano do konsultacji  
rzeczowej analizy wariantowej. Na granicach SCT/Krakowa nie ma np. żadnej obwodnicy kolejowej jak to jest w Berlinie. Wnoszę o ograniczenie planowanej SCT do tzw. II obwodnicy Krakowa - Al. Trzech Wieszczy, Lubomirskiego, Powstania Warszawskiego, Powstańców 
Wielkopolskich, Konopnickiej. 

SCT powinna mieć taki kształt jak w pkt powyżej - II obwodnica Krakowa z wyłączeniem parkingu nad dw. Kraków Główny. Powinna być dojechania do 
siedziby Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego na ul. Basztowej, albo urząd (z którego musza korzystać wszyscy mieszkańcy Małopolski) przeneiść poza 
strefę.

Zaproponowane przez UM w Krakowie obostrzenia norm EURO są najwyższe w tej części Europy wliczając Niemcy, Danię, Czechy, Austrię i  nawet Belgię. 
Są to kraje o znacznie większym PKB na mieszkańca i  średnich zarobkach niż Polska. Bruksela ostatnio wstrzymała zaostrzenie normy dla diesli do Euro 
5 i  Euro 2 dla PB o kolejne dwa lata, a SCT w Krakowie na wstępie to Euro 6 dla ON i  Euro 4 dla Pb. W Pradze i  Wiedniu SCT dotyczy TYLKO samochodów 
ciężarowych i  użytkowych, a nie osobowych. W Berlinie jest Euro 1 dla benzyn i  Euro 3 dla ON. W Hamburgu i  Kopenhadze Euro 6 dla ON, ale dla benzyn 
nie ma l imitu. Wszystkie te miasta dały alternatywę dla mniej zamożnych mieszkańców w postaci niskich albo żadnych norm dla osobówek 
napędzanych Pb. Wiedeń i  Praga stwierdziły, ze wystarczą normy dla ciężarowych - Kraków takiej analizy nie wykonał. Samochód diesel Euro6 czyli z 
2014 r. to obecnie koszt około 35-50tys. zł. Euro 4 dla Pb - 10-20 tys. zł. To gigantyczne obciążenie dla rodzin ludzi, którzy muszą wjechać do miasta. Dziś 
v-ce Min. funduszy powiedział o ogromnych kosztach ETS2 które obciążą rodziny w kwotach 20-35 tys. zł. Obostrzenia Krakowa będą jeszcze bardziej 
dotkliwe.   Wniosek: Rozpatrzyć jaki wpływ na polepszenie jakości powietrza miałoby rozwiązanie z Wiednia i  Pragi (obostrzenia tylko dla samochodów 
ciężarowych/autobusów). Jeśli  niezadowalające - wprowadzić dużo łagodniejsze obostrzenia, dla Diesla Euro 3 lub 4, a dla Pb - nie dawać żadnych 
obostrzeń wzorem Hamburga lub Kopenhagi.  Powinno się też rozważyć obniżenie norm dla samochodów zasilanych LPG - ich emisja jest faktycznie 40% 
NIŻSZA NIŻ W PRZYPADKU Pb.

Nie powinno być żadnych ulg dla mieszkańców miast SCT, tak dla Krakowa, jak i  Warszawy, czy w przyszłości Katowic czy Wrocawia. Po prostu Norma powinna być dużo mniej dotkliwa.  Ponadto ludzie nie wiedzą, ze jeśli  będą chcieli  zmienić samochód, albo zostanie on np. 
rozbity - to będą już musieli  spełnić nowe zaostrzone absurdalnie normy nawet jak mieszkają w Krakowie. To spowoduje efekt odwrotny, ludzie nie będą zmieniać starych aut na nowsze, ale poniżej zaproponowanych Norm EURO.

Nie powinno tak być. To zwykły podatek od osób uboższych. Kara za to, ze nie mają 10-50 tysięcy zł (zależnie od wariantu) na zakup nowego samochodu. 
Powinno wprowadzić się znacznie niższe normy, najlepiej ograniczone tylko dla samochodów innych niż osobowe (jak w Pradze czy Wiedniu).

To jest złe, wykluczające, nierównościowe kryterium (dotyczące krakowian). Ponadto, jak wyżej, ludzie nie wiedzą, że w przypadku nawet kradzieży 
samochodu, czy wypadku, będą musieli  kupić nowy, albo płacić absurdalnie wysokie kwoty za wjazd. SCT nie powinno być narzędziem do ograniczenia 
i lości samochodów w mieście wykluczając najbiedniejszych. To jest tylko promowanie osób zamożnych kosztem mniej zamożnych. Dobre przykłady SCT 
są we Wiedniu i  Pradze. W Niemczech czy Danii  też jest rozsądna alternatywa dla osób biedniejszych w postaci samochodów zasilanych benzyną lub LPG.  
 W ankiecie powinna być też rubryka - uwagi ogólne, albo powinno być umożliwione składanie "swobodnych" uwag, choćby do jakości materiałów 
konsultowanych, za pomocą np. zwykłego emaila - co jest normą przy konsultacjach w ramach  oceny oddziaływania na środowisko (również 
strategicznej).

############# Według mnie SCT powinna dotyczyć samochodów spoza Krakowa.
Pracuję w okolicy Rybitw i  codziennie widzę jakie samochody jeżdżą po Krakowie i  ich numery rejestracyjne. Większość nie powinna być dopuszczona 
do ruchu!!!!
Dowody rejestracyjne powinny być zabrane i  natychmiastowa kasacja!!!
Niejednokrotnie jadąc za takim złomem nie widać tablicy rejestracyjnej przez wydobywające się spaliny!!!
Nie wspominając o światłach lub braku ich i  ogólnie stanie technicznym tego czegoś.
Kraków w większości jest zanieczyszczony przez tzw. "obwarzanek krakowski" A winę zwala się na kierowców posiadający starsze samochody które przy 
si lnikach małych pojemności generują mnie zanieczyszczeń niż nowe samochody z silnikami o pojemnościach pow. 3 l itrów!!!
Proponowana opłata w kwocie 500 zł miesięcznie to śmiech na sali  za wjazd do SCT i  niczego nie zmieni!! Nadal będą wyjeżdżały złomy trujące, kopcące i 
zanieczyszczające powietrze w Krakowie!!!!
Wprowadzić konkretne ceny za jednorazowy godzinowy wjazd do Krakowa i  SCT tak żeby wjazd do Krakowa nie opłacał się kierowcy. 
Z opłat zwolnieni  powinne być wszystkie firmy transportowe albo mieć stosowne zezwolenia. 

Mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni spod wymogów SCT!!!
Nie powinno się brać pod uwagę rocznik samochodu tylko stan techniczny i to powinno być kontrolowane!!!! 

Tak jak pisałem wcześniej, wszystkie opłaty (godzinowa, dzienna czy miesięczna) nie dla mieszkańców Krakowa powinny być bardzo wysokie a nie to co jest 
proponowane.
500 zł za wjazd do Krakowa przez miesiąc to żadna opłata!!!! 

Żadne 5 lat!!!!
Krakowianie z naprawdę sprawdzonymi samochodami w stacji  diagnostycznej i w pełni  sprawnymi wjazd do SCT BEZTERMINOWY!!!!

 Nie ważne czy to jest samochód zabytkowy, czy z osobą niepełnosprawną czy jaki kolwiek inny ma być sprawny technicznie i  kropka!!! 

############# Można by było wydłużyć do 8 lat
############# Należy odrzucić SCT. To niedorzeczna i  niepotrzebna propozycja. Należy w całości odrzucić SCT jako szkodliwą i  niesprawiedliwą propozycję Należy w całości odrzucić tę inicjatywę Cała SCT jest niesprawiedliwa i  uderza w biednych ludzi, których nie stać na nowe samochody. To dyskryminajca. Należy całą inicjatywę SCT odrzucić. Cała SCT jest niesprawiedliwa i  uderza w biednych ludzi, których nie stać na nowe samochody. To dyskryminajca. Należy całą inicjatywę SCT odrzucić. Cała SCT jest niesprawiedliwa i  uderza w biednych ludzi, których nie stać na nowe samochody. To dyskryminajca. Należy całą inicjatywę SCT odrzucić.
############# brak strefy jest to zła propozycja powinno być dla mieszkańców Małopolski nie tylko Krakowa to albo jest to ekologia albo zarabianie jeżeli  będzie możliwy wjazd za opłatą to nie ma to sensu ok
############# Mieszkamy na obrzeżach miasta, nie mamy podstawowych rzeczy jak kanalizacja, chodniki, bezpieczeństwo. Przez naszą wieś/osiedle samochody pędzą ponad 100 km/h

Chcemy godnie żyć, a strefa czystego transportu tego nie zmieni. U nas dalej będą jeździć wszelkiej maści samochody, ciągniki i sprzęt rolniczy
Innej opcji  nie widzę, nasi przyjaciele walczą o życue dzieci a nie nowe samochody, by dojechać nimi do szpitala czy na terapię, do szkół specjalnych Co ze sprzętem rolniczym w polach Nowej Huty, te zabytki nawet nie wiedzą, co to standard emisyjności. Ilość oprysków i  nawozów jest bardziej 

niebezpieczna, a spaliny z kotłów gazowych
Min 10 lat, kogo stać przy obecnych kosztach życia na wymianę samochodu Nie widzę możliwości weryfikowania, pewno oszustw będzie więcej, gdyż Polak potrafi i A co z osobami legitymującymi się orzeczeniem o niepełnosprawności, kartą parkingową osoby niepełnosprawnej. Te samochody nie zawsze mają 

adnotacje w dowodzie rejestracyjnym, że służą do przewozu ON
############# powinna obowiazywac w granicach al 3 wieszczów do rond Mogilskiego - Grzegorzki - Dietla jest dobra propozycja Wlasciwe nie powinno dotyczyc aut juz zarejestrowanych przez mieszkancow Krakowa na dzien 31.12.2024. Wiele seniorów ma zadbane starsze auta a nie moga pozwolic sobie zakup nowego. Badanie techniczne wyklucza z rynku trucicieli  z zniszczonymi si lnikami. Nie bedzie to weilka 

i losc pojazdow a spolecznie ruch oczekiwany.
bardzo dobrze ale te pieniadze powinny byc przeznaczone na służbę zdrowia w naszym mieście ograniczenia nie powinny dotyczyc aut juz zarejestrowanych przez mieszkancow Krakowa na dzien 31.12.2024.

############# Strefa ograniczona do ścisłego centrum miasta. Normy emisji  EUR zaproponowane dla nowej wersji  SCT w krakowie są zbyt wygórowane. Normy nie powinny być bardziej rygorystyczne niż w wersji  
poprzedniej ustawy SCT która miała wejść w życie w 2024r. Norma EURO 6dt powinna być obniżona do EURO 6.

Normy powinny być jednolite dla wszystkich oraz obniżone. Za krótki okres przygotowawczy dla osób spoza Krakowa aby się do nich dostosować. Stanowczo się z nią nie zgadzam. Niczym nieuzasadniona opłata, która spowoduje dodatkowe obciążenie dla rodzin których nie stać na kupno samochodu 
spęłniającego zaproponowane normy EURO. 

Pojazdy historyczne zabytkowe nie powinny mieć jakichkolwiek l imitów dni użytkowania w strefie SCT. 

############# Tak zapoznałam się i  uważam, że należy całkowicie zrezygnować z wprowadzania SCT. SCT nie powinna być wprowadzona i  nie powinno być żadnych wymagań. Dla aut należących do mieszkańców Krakowa nie powinno być żadnych ograniczeń a jeśl i już to 5 lat to zdecydowanie za mało. 
############# Jestem przeciwnikiem strefy czystego transportu.  Krakowianie z roku na rok mają nowsze samochody i  jest i  naturalny proces. Jestem przeciwny wykluczeniom i przyspieszaniu tego procesu. Czy samochód jest szkodliwy dla środowiska i  otoczenia to powinny weryfikować stacje diagnostyczne na podstawie badań spalin a nie standardu 

emisji  spalin.
Jestem przeciwny takiemu rozwiązaniu 

############# Tylko obszar Starego Miasta Euro 4 powinna być wystarczająca jak w większości krajów i  większych miastach UE Dla mieszkańców nie powinna obowiązywać SCT Jestem ZA Dla Krakowian bez ograniczeń 
############# Tak, należy zmodyfikować. Uważam, że SCT nie powinna obejmować obszaru całego miasto, tylko do drugiej obwodnicy Uważam, że dojazd powinien być do wszystkich Park and Ride w mieście Zbyt wygórowane wymagania dot. roku produkcji , lub standardu emisji  Euro Np. samochód z roku 2005 będzie miał taki sam silnik jak samochód z roku 

2006 a normy będą różne
Okres wyłączenia spod wymogów SCT dla aut należących do stałych mieszkańców Krakowa powinien wynosić 10 lat Kryterium powinna być szczegółowa kontrola pojazdu podczas badań rejestracyjnych, niedopuszczenie do ruchu takich pojazdów rozwiązywało by 

częściowo problem zanieczyszczenia powietrza w Krakowie. A powietrze w Krakowie w znacznej części jest zatruwane przez "kopciuchy " w sąsiednich 
gminach

############# Zmniejszyć obszar objęty strefą do absolutnego minumim (np rynek) Wszelkiego rodzaju przychodnie zdrowia, wszystkie szpitale. Mieszkańcem nie jest osoba zameldowana w Krakowie pomimo że płaci tu podatki. Błąd na samym początku, więc ciężko mówić o kolejnych sprawach. Czyli  chodzi tylko o pieniądze, bo ten pojazd nagle po uiszczeniu opłaty już jest dobry? Rozwiązanie jest złe. Po prostu. Osoba zameldowana poza Krakowem, ale płacącą podatki w Krakowie już nie będzie się mogła poruszać pojazdem i traci status mieszkańca. To oznacza 
że jest ona gorsza od innych pomimo że płaci w Krakowie podatki. Dramat. 

############# Ograniczyc tylko do granic strefy B Urząd wojewodzki- Basztowa, dworzec PKP, urzad miasta Krakowa. Biuro paszportowe Sebastiana, sądy, Bzdura. Jak kogoś nie stać na nowy samochód to nie ma też pieniędzy na oplaty 
############# Obszar sCT w całym miescie to absurd, który prowadzić będzie do wykluczenia komunikacyjnego ogromnej ilości mieszkańców. Jaka jest bowiem oferta komunikacji  publicznej w np. Tyńcu, czy Swoszowicach? SCT może być wprowadzona tylko tam, gdzie z dużą częstotl iwością 

funkcjonuje transport publiczny. W zasadzie SCT powinna ograniczać się do tzw. pierwszej obwodnicy,  czyli  obszaru ograniczonego Alejami, Dietla, rondami Mogilskim i  Grzegorzeckim.
Propozycja normy Euro6dt dla diesli jest zbyt restrykcyjna, zwlaszcza że do tej pory Urzad Miasta oficjalnie mówił o normie Euro5 i  są osoby, które już 
wymieniły stary samochód na taki, który spełnia normę Euro5. Zaostrzenie norm w stosunku do pierwotnych zalozen SCT jest nie w porządku. Z pkt 
widzenia możliwości ekonomicznych mieszkańców,  powinna to być norma Euro4. 

Sprawiedl iwe byloby rozwiązanie, że mieszkańcy mogą jeździć bezterminowo tym, co posiadają w momencie wprowadzania (a nawet oglaszania projektu) SCT. Inaczej mamy efekt, jakby prawo działało wstecz. Gdy bowiem kupowałem auto w 2024 z normą Euro5 NIKT nie 
ogłaszał,  że nie będę mógł z niego korzystać w Krakowie za pięć lat. Więc w pewien sposób narusza się moje prawo własności. Na tej zasadzie logicznej za 2 lata miasto może ogłosić, że np. od 2030 będą mogły w SCT jeździć tylko auta elektryczne, albo (co absurdalne, ale 
zgodne z przyjęta logiką) tylko pięcioosobowe. Jeśli  przyjęto by zasadę, że od momentu wprowadzenia SCT nie można REJESTROWAC aut niespełniających norm emisji , żadne okresy przejściowe, ani żadne machinacje z mapą dojazdu (patrz poprzednie i  następne punkty tej 
ankiety) nie byłyby potrzebne. 

Nie powinno być żadnych wyjątków. Powinna być przyjęta zasada opisana przeze mnie w pkt 4 ankiety. Oczywiście takie rozwiązanie jest możliwe  tylko z 
koordynacją prawa w całym kraju. 

############# Obszar SCT w Krakowie jest absurdalny i  jednocześnie największy wśród wszystkich SCT w Europie. Wiadomym jest że chodzi o KPO z UE, gdzie Unia Europejska wymagając SCT w największych miastach w Polsce nie narzuca zasad kształtujących strefę zostawiając wolną rękę 
władzom miast i  radnym. Rozumie się samo przez się że SCT w Krakowie równie dobrze mogłoby objąć ścisłe centrum miasta jednocześnie spełniając wymóg UE, natomiast postanowiono objąć nim całą prawie milionową aglomeracje gdzie szacuje się że z wjazdu do miasta 
będzie musiało zrezygnować około 200 tysięcy właścicieli pojazdów.  To czysty absurd i  wręcz podejrzana sprawa, dodatkowo wiedząc że normy emisji  spalin, a pojemności si lników czy rok produkcji  to wiele rożnych rzeczy. 20 letnie polo z małym silnikiem diesla do Krakowa 
nie wjedzie ale kilkuletni suv z pięcioma l itrami pod maską przy spalaniu trzykrotnie większym emitujący sumarycznie więcej tlenków i gazów na sto km już tak. 

Dla samochodów z si lnikiem diesla zmiana roku produkcji  na rok 2010 oraz normy emisji  spalin na euro 5.

############# Granica powinna obejmować jedynie ścisłe centrum tj. rynek główny oraz Kazimierz. Jeśli w ogóle powinna zostać wprowadzona... Dostęp powinien być poszerzony o dojazd do wszystkich miejsc handlowych oraz kulturalnych. Tj. Kina, teatry, parking rozrywki, place zabaw, tereny 
zielone (np. Błonia), centralny handlowe, galerie handlowe.

Nie kategoryzujemy samochodów po ich wieku i  normie spalin z dowodu to nie jest dobre odniesienie. Jest mnóstwo starszych pojazdów które spełniają 
wyższe normy natomiast z uwagi na rok produkcji  i  obowiązujące wtedy normy emocji  nie mają odniesienia do obecnie panujących chorych obostrzeń... 
wpływa to zdecydowanie na zniewolenie ludzi. Nie ma to nic wspólnego z ekologia a jest jedynie kładką do ograniczenia wolności i  przymuszenia 
społeczeństwa do wymiany pojazdów i pójściem w elektryfikacje ktora w przypadku samochodów jest totalną obłudą.

Zameldowani mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni dożywotnio z obostrzeń sct. Napływ cudzoziemców oraz turystów jest problemem a nie mieszkańcy. Ponadto jesli  wprowadzić ulgi  na komunikację miejska to cześć osób dobrowolnie zrezygnuje z samochodu na rzecz 
transportu zbiorowego - mowa o mieszkańcach. W obecnej formie jednak to rozwiązanie jest zbyt drogie.

Śmiech na sali . Tu właśnie widać czym jest SCT... zapłać to już nie szkodzi, że norma euro w dowodzie się nie zgadza. Aczkolwiek osoby nie zameldowane 
powinny wykupować dostęp do wjazdu do ścisłego centrum. Zagwarantuje to zmniejszenie ruchu i  będzie miało realny wpływ na polepszenie warunków 
bytowych mieszkańców.

Pojazdy zabytkowe / historyczne powinny moc wjeżdżać bez ograniczeń a nie tylko 50 dni w roku... Dbajmy o zabytki, pokazujmy je! To nasze dziedzictwo. 
To tak jakby wyburzyć wszystkie stare budynki bo są nie ekonomiczne pod względem dzisiejszych standardów. A może książki też usuńmy bo mamy 
tablety? Do kąd to prowadzi? Naprawdę chcemy żyć w takim cyfrowym sztucznym świecie? Dziś elektryki a jutro roboty humonidalne, co dalej?

Stop SCT!
############# Brak strefy SCT Całe miasto powinno być dostępne dla wszystkich samochodów Przepis powinien zostać jak najszybciej usunięty. Jeden z najgłupszych zapisów jakie ostatnio czytałem.
############# Żadnych granic Centrum miasta, każda ulica w Krakowie Lepiej zająć się czym ludzie palą w piecach np śmieciami ?, wprowadzić więcej zieleni całorocznej na balkony, dachy zielone, każdy przystanek 

porośnięty roślinnością, każdy trawnik porośnięty wyższymi całorocznymi roślinami, roślinność pochłania zanieczyszczenia
15 lat Żadnych granic , to jest dyskryminacja , brak równych szans - konstytucja To jest dyskryminacja i  uprzywilejowanie, brak równych szans 

############# Moja propozycja to ograniczenie SCT do obszaru wewnątrz III obwodnicy Krakowa, czyli  poruszanie się po tej obwodnicy i  na zewnątrz niej byłoby dozwolone bez ograniczeń. Powinien być możliwy dojazd bez ograniczeń do parkingów Park and Ride (m.in. Górka Narodowa, Nowy Bieżanów, Kurdwanów, Czerwone Maki) oraz do 
szpitali , również tych w centrum miasta.
Konieczne jest utworzenie nowych parkingów P&R, by osoby dojeżdżające do Krakowa miały możliwość przesiadki na komunikację miejską - już obecnie 
tych parkingów jest za mało.

Ograniczenie uwzględniające tylko normę EURO i rok produkcji  nie jest w pełni  adekwatne. Należy wziąć pod uwagę zużycie paliwa przez samochód. Co z 
tego, że nowy, ale ciężki i  spalający dużo paliwa samochód spełnia EURO 6 paląc 10 l itrów paliwa na 100 km, skoro jego całkowita emisja spalin może 
być porównywalna lub nawet większa niż dużo starszego auta, ale lżejszego i  zużywającego tylko 4-5 l itrów paliwa na 100 km.

Ten czas jest za krótki dla mniej zamożnych mieszkańców Krakowa. To przykre, ale wprowadzenie SCT najmocniej uderzy w uboższych. Dlatego powinno się wdrożyć program dofinansowania do zakupu aut spełniających wymagania SCT. Dobre rozwiązanie, ale uczciwie byłoby wprowadzić zróżnicowane opłaty - tak jak obecnie strefy parkowania: taniej za zewnątrz, drożej w pobliżu centrum. Proponowana l ista wyjątków wydaje się być rozsądna: auta zabytkowe, samochody służb specjalnych, czy obsługi technicznej powinny być wyłączone z 
wymagań SCT.

############# Nie dla czystego tranportu Nie To jest źle podejście do tego wykluczenia innych Co najmniej 10 lat Nie jestem za płatnościami A dlaczego mają nie płaci ?jak wszyscy to wszyscy a nie wyjatki
#############
############# Nie należy wprowadzać strefy czystego transportu! Nie zgadzam się na dodatkowe zaostrzanie przepisów, jako mieszkaniec Krakowa pracujący poza miastem jestem skazany z powodu godzin pracy na 

dojazd własnym samochodem a nie stać mnie na zmianę na nowszy. Mój samochód ma normę euro3, która w poprzednim projekcie była wystarczająca!!!
Żeby wprowadzać takie zapisy trzeba zmusić wszystkich pracodawców w mieście i  nie tylko do podniesienia zarobków do poziomu umożliwiającego wymianę samochodu na nowszy! Czyli  cały projekt ma na celu jedynie dodatkowe opłaty! To nie mieszkańcy miasta posiadający starsze samochody są odpowiedzialni za zanieczyszczone powietrze. W lecie ruch jest znacznie większy i  jakoś 

problemów ze smogiem nie ma!
############# Nie chcemy SCT. Nie chcemy SCT. Nie chcemy SCT. Nie chcemy SCT. Nie chcemy SCT. Nie chcemy SCT.
############# Strefa w granicach tylko 1 obwodnicy, czyli  rynek i  planty. Nic więcej. Strefa w granicach tylko 1 obwodnicy, czyli  rynek i  planty. Nic więcej. Wymagania dotyczące roku produkcji  są debilne, to samo auto z tym samym silnikiem może spełniać normę euro 3 a rok później euro 4. Producenci 

samochodów nie będą wydawać potwierdzenia spełnienia norm innych emisji  bo będą to mieli  w ***ie. Cała ta ustawa jest napisana na kolanie i  trzeba 
alarmować do polityków wyższych szczebli że musi zostać poprawiona, inaczej żadna strefa sct nigdy nie będzie miała sensu. Strefa SCT powinna być 
zrobiona tak jak w Niemczech, że starsze auta można przystosować do nowszych norm, na przykład poprzez montaż lepszego katalizatora. Inaczej 
wykluczacie większość mieszkańców, a Ci co mają roczne auta z si lnikiem diesla i  usuniętą ekologią dalej będą smrodzić jak smrodzil i . Reasumując, cała 
ta ustawa jest do kosza, napisać nową.

Co najmniej 10 lat wyłączenia spod wymogów sct na start. Bez sensu, widać że zależy wam na kasie a nie na realnej zmianie powietrza. Co jeśli  ktoś mieszka w Krakowie i  ma auto zabytkowe oraz garaż? Przez 315 dni będzie musiał parkować poza granicami miasta? Macie coraz 
debilniejsze pomysły.

############# Można ją testowo wprowadzić w centrum, pomijając dalsze dzielnice Krakowa. Wszystkie park and ride. Po to zostały stworzone. Przede wszystkim podstawą powinna być pojemność si lnika. Silniki  powyżej 2 l itrów powinny być zakazane w sct. To auta terenowe nie miejskie. I 
emitują mnóstwo zanieczyszczeń. Zamiast rocznikowo, dodałabym zakaz wjazdu dla si lników powyżej 2.0. Bez względu na to czy tp diesel czy benzyna. 

To jest uczciwa opcja. Ale co w momencie kiedy mieszkaniec wypożycza auto nie zarejestrowane w Krakowie?? To kolejny podatek. Jestem przeciwna. Albo wjeżdżają, albo nie. Auta które są własnością seniorów. Ich nie stać na nowe auta. 



############# Rozsądnym wydaje się, by strefa SCT obejmowała tylko obszar wewnątrz III obwodnicy Krakowa, nie obejmując samej III obwodnicy i  terenów na zewnątrz tej obwodnicy. Powinno się sprecyzować dokładnie, które ulice i  parkingi będą wyłączone z SCT: np. Park and Ride Kurdwanów, dojazd do szpitala św. Rafała, do innych 
szpitali , również tych w centrum miasta.

Może wystarczyć spełnienie Euro 4 niezależnie od rodzaju paliwa i  roku produkcji, lub uzależnienie możliwości wjazdu do SCT od i lości paliwa 
zużywanego przez samochód na 100 km.
Argumentem jest m.in. fakt, że auta z silnikiem diesla spełniające normę Euro 4 zużywają często około 5 do 6 l itrów paliwa na 100 km, a dużo nowsze 
auta hybrydowe potrafią zużywać nawet 8 do 12 l itrów paliwa na 100 km, co ma istotny wpływ na i lość emitowanych spalin. Ponadto panuje moda na 
ciężkie samochody typu SUV, które zużywają stosunkowo dużo paliwa niż przeciętny samochód "kompaktowy".

Ze względu na wysokie ceny samochodów, które prawdopodobnie jeszcze bardziej wzrosną po wprowadzeniu SCT, warto ten okres czasu wydłużyć do min. 7 lat. Obecnie proponowane rozwiązanie najbardziej uderzy w najuboższych, którzy jeżdżą starszymi samochodami nie z 
zamiłowania do nich, tylko z prostego faktu, że nie stać ich na nowe. Aby takim osobom pomóc powinno się dla mieszkańców Krakowa zaproponować program dofinansowania do zakupu auta spełniającego wymogi SCT, podobnie jak było podczas akcji wymiany pieców-
kopciuchów.

Pomysł wydaje się rozsądny, choć dobrze byłoby wprowadzić stopniowanie opłaty w zależności od tego jak "głęboko" do strefy wjeżdża samochód - tańsza 
opłata przy wjeździe tylko np do granic III obwodnicy, trochę drożej w okolice II obwodnicy, itd.
Wprowadzenie ograniczenie już od l ipca 2025 jest za krótkim okresem, lepiej wydłużyć go do końca roku 2025.

Jest to dobry pomysł, pojazdy zabytkowe, szczególnie w Krakowie-mieście zabytków zasługują na wyjątek. Podobnie pojazdy specjalnego przeznaczenia.

############# Rynek Główny Jeśli  strefa zostałaby powiększona poza obszar Rynku Głównego, możliwość dojazdu samochodem, niezależnie od normy euro spełnianej przez dany 
samochód, powinna być zapewniona do każdego szpitala, ośrodka zdrowia, urzędu, kina, teatru i  innych placówek użyteczności publicznej, oraz do 
placówek handlowych, usługowych i  gastronomicznych.

############# SCT powinna obejmować jedynie ścisłe centrum Krakowa - w przybliżeniu w obrębie ulic: Al. Krasińskiego, Mickiewicza, Słowackiego, Wita Stwosza, Herlinga Grudzińskiego, Konopnickiej, Powstańców Śląskich. Wymogi SCT WOGÓLE NIE POWINNY DOTYCZYĆ SAMOCHODÓW NALEŻĄCYCH DO MIESZKAŃCÓW KRAKOWA - PŁACĄCYCH W MIEŚCIE PODATKI I WYBIERAJĄCYCH RADNYCH ORAZ PREZYDENTA MIASTA!!! 
STREFA CZYSTEGO TRANSPORTU MA BYĆ STWORZONA DLA KRAKOWIAN - A NIE PRZECIWKO NIM!!!
ZANIECZYSZCZENIA KOMUNIKACYJNE SĄ SPOWODOWANE PRZEZ SETKI TYSIĘCY SAMOCHODÓW WIEZDZAJACYCH CODZIENNIE DO KRAKOWA I POKONUJĄCYCH NASZE MIASTO TRANZYTEM.
NIELICZNE STARSZE POJAZDY, POZOSTAJĄCE W POSIADANIU KRAKOWIAN, NAPRAWDĘ NIE STANOWIĄ PROBLEMU, KTÓRY UZASADNIA NAKŁADANIE JAKICHKOLWIEK NOWYCH OGRANICZEŃ!!!

To dobre rozwiązanie - ale możliwość odpłatnego wjazdu do SCT powinna być utrzymana BEZTERMINOWO. Użytkowanie pojazdów starszych może ewentualnie 
stać się NIEOPŁACALNE - lecz nie powinno się go ZABRANIAĆ!

Z wymogów SCT powinny być dodatkowo zwolnione pojazdy należące od nowości do pierwszego właściciela, na "czarnych" tablicach rejestracyjnych - 
ponieważ to najczęściej samochody osób niezamożnych, niezaradnych, należące do młodszych seniorów, cenne rodzinne pamiątki, przyszłe "klasyki" o 
symbolicznych rocznych przebiegach etc. - których emisja nie stanowi realnego problemu dla jakości powietrza w naszym mieście!

############# Całkowite wycofanie się z obszaru SCT dla miasta Kraków. Całkowite wycofanie się z obszaru SCT dla miasta Kraków Całkowite wycofanie się z obszaru SCT dla miasta Kraków Całkowite wycofanie się z obszaru SCT dla miasta Kraków Całkowite wycofanie się z obszaru SCT dla miasta Kraków Całkowite wycofanie się z obszaru SCT dla miasta Kraków
############# Granica strefy, jeżeli  już MUSI być wprowadzona powinna obejmować jedynie stare miasto, czyli  granice 2giej obwodnicy.

Pozwólcie ludziom żyć…
Pozwólcie ludziom żyć… Restrykcje dla pojazdów z silnikami o ZI są zdecydowanie zbyt rygorystyczne! Wiele małolitrażowych samochodów zostanie wykluczonych np fiat panda, 

seicento itp
Stare samochody są ekologiczne bo ślad węglowy jakie zostawiły podczas produkcji  zamortyzował się już na przestrzeni lat.
Pozwólcie ludziom żyć…

Należących i  użytkujących (wynajem)
Pozwólcie ludziom żyć…

Obłudne rozwiązanie - zapłacisz i  samochód już będzie eko?
Pozwólcie ludziom żyć…

A co z osobami niepełnosprawnymi?
Pozwólcie ludziom żyć…

############# Strefa powinna obowiązywać ściśle centrum miasta, okolice rynku, Kazimierz, a nie być w zasadzie całym miastem. W propozycji , która została przestawiona mamy do czynienia nie ze strefą, a wyłączeniem calowego miasta. Auta powinny przechodzić kontrolę techniczne na stacji diagnostycznej zamiast dzielić na sztuczny podział. Nie każde auto z normą np. Euro 5 będzie 
taką normę spełniało. Kluczowy jest stan techniczny auta. Poza tym czas na wprowadzenie tych zmian jest kompletnie nieprzemyślany. Jak można na pół 
roku przed wprowadzeniem zakazów poruszania przedstawiać takie propozycje ? Potrzeby jest dłuższy czas na realizację walki o czyste powietrze, która 
jest słuszna, ale nie w takiej postaci jak państwo proponują.

Jeżeli  osoby spoza miasta mają wedle propozycji  6 miesięcy na zmianę auta, to dlaczego mieszkańcy dostają aż 5 lat? Jeżeli chcemy zadbać o jakoś powietrza, to do wcześniejszej zmiany powinni zostać zobligowani także mieszkańcy miasta. Zasady nie powinny nikogo 
dyskryminować.

Uważam, że jest to rozwiązanie, które uderzy w sposób niesprawiedliwy w osoby nie mieszkające w obrębach miasta. W tej propozycji  podali  Państwo możliwość poruszania się takim pojazdem przez 50 dni. Jak to ma być monitorowane ? Na jakiej podstawie została także 
wyliczona taka wartość ? Co z osobami niepełnosprawnymi, które mają starsze auta dostosowane do swoich potrzeb, ale nie stać ich na wymianę ? 
Mowa o tych, którzy jeżdżą do Krakowa na rehabilitację, a nie dojeżdżają do tych punktów, które zostały umieszczone na l iście.

############# Nie należy wprowadzać strefy czystego transportu. Wprowadzenie SCT i  łaskawe pozwolenie biedniejszym ludziom ma swobodny dojazd do szpitala to hańba i  ograniczenie wolności. To nie moja wina że urzędnicy zdecydowali że euro 3 i  euro 4 już nie będą uznawane za ekologiczne Jak się uiści zapłatę na boga klimatu to nagle chwilowo stare samochody staną się ekologiczne (sarkazm) Wprowadzenie SCT w każdej formie to ograniczenie wolności, wstyd i  hańba!
############# Jeśli  już jest przymus prawny żeby wprowadzać SCT to tylko ścisłe centrum a nie całe miasto. Druga sprawa to eliminacja starych samochodów a podajecie propozycję aut dziesięcioletnich. Przecież to jest średni wiek samochodu w Polsce wiec horrendalnej l iczbie aut 

zakazujecie wjazdu. Diesel 10 letni marki premium to auto kosztujące niekiedy 60k zl. Wg Was takie auta też szkodzą? Lepiej wprowadzić skuteczne przeglądy samochodzow i nie dopuszczanie kopciuchów na drogi niż z góry narzucać rocznikom zakaz mimo że to super sprawne 
jeszcze samochody

Dla każdemu inny ośrodek jest ważny, szkoła, szpital, duży sklep. Wskazywanie konkretnych punktów jest bez sensu. Ograniczcie strefę maksymalnie do 
centrum i wypełnicie prawo jej wprowadzenia 

10 letni diesel to wciąż bardzo dobry samochodów, niekiedy dużo bardziej oszczędny i  ekologiczny niż chociażby benzynowe si lniki  v6 czy v8. Na 
przeglądach trzeba eliminować niesprawne auta a nie narzucając jakiś rok. Jak już chcecie podać konkretne roczniki to auta 20/30 letnie a nie 10 letnie 
kiedy to średnia wieku auta Polaków 

Każde podejście jest niesprawiedliwie w tej kwestii bo tak samo krakusi jeżdżą przez okoliczne gminy. Brak SCT lub tylko w centrum Krakowa to mniejsze poczucie wykluczenia przez ludzi Auto sprawne technicznie na przeglądzie każde powinno móc wjechać. Po co są przeglądy coroczne?? Obywatele płacący podatki w kraju powinni  mieć możliwość swobodnego poruszania bo każdym mieście. 

############# Strefy sa bez sensu. Strefy sa bez sensu. Strefy sa bez sensu. Strefy sa bez sensu. Strefy sa bez sensu. Strefy sa bez sensu.
############# Proponuję objąć strefą STC UMK (przy placu Wszystkich Świętych) wraz z parkingiem. Można też dodać wszystkie inne parkingi w centrum, z których za darmo korzystają urzędnicy miejscy i  radni. Może ich to zachęci do naszej niezawodnej komunikacji miejskiej.  Nie wiem, dlaczego wyjątek od STC ma dotyczyć jednego zespołu szpitali, kiedy jest ich wiele także w centrum (np. Skawińska, Galla, Bonifratrzy itd.), 

podobnie hospicjów i  domów opieki. Nie wiem, dlaczego lobbują Państwo wybrane ośrodki. Nie ma to nic wspólnego ze sprawiedliwością społeczną. 
Podobnie jak SCT nie ma nic wspólnego z czystym powietrzem. Chyba że czystym od biednych...

Jeśli  auto zgodnie z badaniami może poruszać się po EU/Polsce, nie rozumiem, dlaczego robi się strefy wykluczenia w dużych miastach. Nic dobrego z 
takich praktyk nie wynika (proszę sobie przypomnieć jakąkolwiek segregację, choćby podczas covidu). 

Takie praktyki nazywa się kolokwialnie "gotowaniem żaby". Paskudna manipulacja niegodna ludzi, którzy podobno są za sprawiedliwością społeczną.  Zmuszanie ludzi (gorzej sytuowanych) do dodatkowych opłat nie usunie smogu. Swoją drogą dzięki za inspirację - świetny temat na doktorat odnośnie relacji  
władza - mieszkańcy (nowe obszary wykluczenia) :). 

Kolejne dzielenie na swoich i  obcych. Inkluzywność, poziom mistrzowski. Nie dziwi zatem, dlaczego ta żenująca ankieta w formsach jest w zasadzie 
skierowana do zwolenników strefy. Przeciwnicy zostali  wykluczeni już na wstępie. 

############# Nie powinno być żadnej wykluczającej strefy, gdyż wyklucza to osoby mniej zamożne a tzw. śmietanka z tzw układu wjeżdża nawet do Rynku. Tak jak w punkcie 1 - poprzewracało Wam się w głowach od dobrobytu niezasłużonego ciężką pracą. W Krakowie nie dymi już huta... nie truje Skawina... mieszkańców ze Śródmieścia wyeliminował Fidelus, Majchrowski i  cała mafijna "elyta" i  jeszcze 
Wam mało? Zabudowaliście kanały przewietrzające i  nadal kpicie z mieszkańców Krakowa.

Wielcy łaskawcy - tylko jak uzbierać kasiorę na nowe auto przy rosnących kosztach utrzymania i  minimalnych zarobkach np. doktora UJ? Pewnie - niech Ci co klepią biedę - płacą, by jaśnie państwo mogło mieć premie za wymyślanie nowych przepisów... albo niech biedny motłoch nie jeździ 
samochodami.

Łaskawcy - i  znów przywileje dla bogatych... a co z równouprawnieniem? I tak umrzecie na raka czy zawał a będziecie chorować na astmę i  alergię... jeśl i  
będziecie na szczycie establishmentu - zrobicie zbiórkę na leczenie w USA... Polska służba zdrowia umie leczyć w TV i  pospólstwu ma to wystarczyć... 
Jeszcze zapytajcie o aborcję Joanny z Krakowa...

############# Tak , zmodyfikować. Tylko w obrębie Plant Wszystkie szpitale, urzędy, centra handlowe, teatry, kina itp mają być dostępne dla wszystkich obywateli  RP. Nie tylko mieszkańców miasta. Część 
kierowców spoza miasta zostawiałaby samochody na P&R, gdyby były lub jak np w Wieliczce byłby kilka razy większy i piętrowy.

Uczciwe badana diagnostyczne, a nie rok produkcji Dlaczego tylko mieszkańcy, a  pracujący w Krakowie a zamieszkali  poza? To Pełna hipokryzja Dalej pełna hipokryzja. Ludzie mają być dzieleni  na lepszych (bogatszych) i  gorszych (biedniejszych)

############# Proponowane restrykcyjne ograniczenia wjazdu mają obowiązywać na terenie prawie całego miasta. Moim zdaniem tak surowe ograniczenia mogą być wprowadzone jedynie w ciasnej, słabo przewietrzanej zabudowie centrum (moim zdaniem wewnątrz II obwodnicy). 
Obejmowanie tak surowymi ograniczeniami przedmieść o niższej zabudowie, dobrze przewietrzanych jest bezcelowe, niepotrzebnie obniża standard życia mieszkańców (droższe samochody, droższe usługi (mniej fachowców i dostawców, którzy mogą dojechać do mieszkańca)).
Wyznaczenie granic strefy powinno być oparte na solidnych faktach z badań powietrza. Nawet Berlin czy nawet Warszawa objęły SCT tylko centra miast.

Mniejsza strefa to też znacznie mniejsze koszty systemu monitorowania tej strefy.

Żadna ustawa ani dyrektywa nie zmusza miasta do wprowadzenia strefy na całym obszarze z tak drakońskimi normami jak proponowane, a przykład Berlina pokazuje, że rezultaty można osiągnąć powodując znacznie mniejsze uciążliwości dla mieszkańców.

SCT powinna być ograniczona tylko do centrum, wtedy nie ma potrzeby ustanawiania tego typu sztucznych wyłączeń.
Co w sytuacji remotu ulicy objętej wyłączeniami ?

Strefa ograniczona tylko do centrum i ograniczenia jak w Berlinie (benzynowe Euro 1 i  diesle Euro 4).
Tylko najgorzej zanieczyszczone ulice wymagają Euro 6. W Berlinie zakres strefy i ograniczenia są oparte na solidnych badaniach, monitoring jakości 
powietrza jest prowadzony na bieżąco i  publikowany.
https://www.berlin.de/sen/uvk/en/environment/air/low-emission-zone/vehicle-sticker/#emission

To pokazuje, że SCT wcale nie musi być bardzo restrykcyjne, żeby przyniosło skutek, jednak działania muszą być oparte na faktach (monitoringu), a nie 
przypuszczeniach.

Mieszkańcy Krakowa powinni być na stałe wyłączeni z ograniczeń. W pytaniu pominięto fakt, że to rozwiązanie będzie obowiązywało tylko do 30 czerwca 2028, co jest nie fair. Nie fair jest również to, że za pieniądze samochody 
stają się nagle bardziej ekologiczne.

Ale wracając do meritum sprawy. Tak drakońskie ograniczenia jak proponowane, obejmujące prawie całe miasto spowodują znaczne podniesienie cen usług i  
towarów dla mieszkańców (tę opłatę przedsiębiorcy odbiorą sobie w cenie usług), a po 30 czerwca 2028 jeszcze większe podniesienie cen (mniejszy wybór 
wykonawców usług, bo nie wszyscy będą mogli dojechać, a ci co kupią odpowiednie pojazdy, odbiorą sobie ich cenę w cenach usług/towarów). Jeszcze raz: 
strefa powinna być ograniczona tylko do centrum z dużo lżejszymi restrykcjami (jak  np. w Berlinie). Powinny być wyłączenia dla przedsiębiorców.

Znowu pytanie nie fair, bo pojazdy historyczne będą mogły wjechać tylko na 50 dni  w roku. A co ma zrobić krakowianin - właściciel takiego samochodu 
przez resztę dni w roku ?
A co z seniorami. Dla takich osób zmiana samochodu może nie być możliwa ze względów finansowych. Mogą w ten sposób zostać po prostu zamknięte w 
czterech ścianach.
Dlaczego są specjalne wyłączenia dla organizacji  kościelnych, to nie fair w stosunku do innych ?

Mieszkańcy powinni  być wyłączeni spod ograniczeń bezterminowo, lub ograniczenia powinny być wprowadzone na znacznie mniejszym obszarze i  dużo 
mniej restrykcyjne (patrz Berlin).

############# Nie powinno być żadnej wykluczającej strefy, gdyż wyklucza to osoby mniej zamożne a tzw. śmietanka z tzw układu wjeżdża nawet do Rynku. Tak jak w punkcie 1 - poprzewracało Wam się w głowach od dobrobytu niezasłużonego ciężką pracą. W Krakowie nie dymi już huta... nie truje Skawina... mieszkańców ze Śródmieścia wyeliminował Fidelus, Majchrowski i  cała mafijna "elyta" i  jeszcze 
Wam mało? Zabudowaliście kanały przewietrzające i  nadal kpicie z mieszkańców Krakowa.

Wielcy łaskawcy - tylko jak uzbierać kasiorę na nowe auto przy rosnących kosztach utrzymania i  minimalnych zarobkach np. doktora UJ? Pewnie - niech Ci co klepią biedę - płacą, by jaśnie państwo mogło mieć premie za wymyślanie nowych przepisów... albo niech biedny motłoch nie jeździ 
samochodami.

Łaskawcy - i  znów przywileje dla bogatych... a co z równouprawnieniem? I tak umrzecie na raka czy zawał a będziecie chorować na astmę i  alergię... jeśl i  
będziecie na szczycie establishmentu - zrobicie zbiórkę na leczenie w USA... Polska służba zdrowia umie leczyć w TV i  pospólstwu ma to wystarczyć... 
Jeszcze zapytajcie o aborcję Joanny z Krakowa...

############# jak już to tylko ściśle centrum do około plant dajcie żyć, udusicie Kraków ta strefa a nie smogiem tak jak wyżej minimum co mozna żeby spełnić przyjęty kamień milowy ale nie zeby ludzie funkcjonujący w krakowie zbankrutowali  euro 6 euro 4 wybijcie sobie z 
głowy nie mamy europejskich pensji  nikt starymi samochodami nie jeździ dla przyjemności tylko z tego ze na taki go stac!!!

wszyscy sa równi nie mozna dzielić społeczeństwa nie mozna tez tego społeczeństwa stawiać w takich warunkach i  sytuacji jak obecne wymagania sct. Ludzi nie stać na takie wydatki a pomoc dofinansowanie nie ma, nie ma niczego w zamian tylko koszty i  to horendalne nie 
współmierne do chodź by delikatnej zmiany powietrza. ludzi nie wykończy  powietrze tylko koszty. wymiana taboru powinna nastąpić samoistnie nie przymusowo

dalej to sa koszty koszty koszty sct spp wszędzie koszty jest to juz przesada nie dzielimy ludzi, nie chcemy tej strefy w całości nikomu oprócz alarmu smogowego i  frankowi na czele na niej nie zależy. wymiana taboru powinna 
odbyć sie naturalnie tak jak to sie do tej pory działo bez potrzeby strefy gdyby nie auta z niemiec i  unia to byśmy jezdzil i  polonezami maluchami 
syrenkami i żukami poprawa jest naoczna ale nie wymagajcie cudów i w każdej rodzinie auta nowego co roku wymienianego na nowe nie jesteśmy 
bogaczmi nasze oszczędności zycia ida na 10 letni samochód NIE STAĆ NAS !!!!!!!

############# Historyczne centrum Krakowa. W obrębie starych murów krakowskich czyli  w obrębie Plant. Tam powinien obowiązywać całkowity zakaz ruchu samochodów nie uprzywilejowanych. Patrz wyżej. Uważam, że jeśl i samochód spełnia państwowe przepisy pozwalające na jego zarejestrowanie, powinien mieć możliwość wjazdu do każdego miasta. Jeśli  mieszkaniec posiada samochód, który spełnia państwowe przepisy dotyczące normy spalin, nie można mu ograniczać w jakikolwiek sposób dojazdu do jego mieszkania. Nie zgadzam się. Jest to kolejny "ukryty" podatek. W zasadzie cała ta ankieta jest niepoprawna i  nielogiczna. Zakłada, że wypełniający chce aby wprowadzić jakąś strefę dla uprzywilejowanych nazwaną w 
tym przypadku STC. Należy zacząć tą ankietę od jednego prostego pytania, które nie zostało zadane: Czy jesteś za wprowadzeniem w Krakowie tzw. Strefy 
Czystego Transportu? Nota bene sama nazwa tej strefy to po prostu eufemizm.

############# Tak jest grupa społeczna !!! która powinna zostać potraktowana tak jak mieszkańcy Krakowa której auta powinny zostać potraktowane podobnie jak auta 
mieszkańców Krakowa dla których - zaproponowany został okres 5 lat wyłączenia spod wymogów SCT. Ta grupa że ją tak nazwę to osoby mieszkające w 
Krakowie ale niezameldowane zarówno na pobyt stał jak czasowy. Ludzie Ci mieszkają w Krakowie i  rozliczają PIT w Urzędach Skarbowych Krakowa. W 
PIT rocznym podają adres swojego zamieszkania w Krakowie i  tu płacą podatek dochodowy. Nie ma przecież obowiązku meldunkowego. Są mieszkańcami 
bez meldunku ale w tym mieście płacą podatek PIT żyją tu i  tu wydają pieniądze Myślę że ich też należy potraktować jak mieszkaców Krakowa chociaż są 
nie zameldowani. Praktycznie gdy uchwała wejdzie w takiej zaproponowanej formie Ci ludzie zostaną pozbawieni możliwości jazdy samochodem po 
mieście Krakowie gdy będą mieli  samochody z silnikiem diesla z emisją spalin miejszą niż Euro 6. Oczywiście mówie tu o samochodach z si lnikiem 
wysokoprężnym. Ale ta sama zasada dotyczy przecież samochodów z silnikiem benzynowym. Miejmy na uwadze że większość tych ludzi ma auta 
zarejestrowane w Starostwach Powiatowych w miejscowościach w których są zameldowani na stałe ale tam nie mieszkają. a centrum ich życia jest w 
Krakowie Uważam że ten bonus ta grupa społeczna powinna otrzymać od miasta Krakówa bo co mają zrobić trzymać swoje samochody w gminach 
ościennych przylegających do miasta Kraków. To przecież jest nielogiczne. Myślę że jeśl i  przedstawią PIT z urzędu skarbowego o rozliczeniu PIT w w 
Urzędzie Skarbowym w Krakowie to powinni być potraktowani jak mieszkańcy Krakowa.

############# Obszar na początek powinien obejmować jedynie rejon I obwodnicy,  wokół plant, Rynku Głównego. Nie ma potrzeby aby całe miasto w swych granicach było objęte SCT. Patrz Warszawa!!!! Patrz jak wyżej! Kogo będzie na to stać żeby kupić nowy samochód!!! Idiotyzm! Za wysokie stawki miesięczne   a do tego strefa parkowania abonament i  1000zł z portfela znika. Koszty życia w Krakowie są i  tak już za wysokie.
############# Nie chcę żadnej strefy. A jeśl i  już musi być, to niech będzie w ścisłym centrum. Np. Krakowski Rynek i  okoliczne ulice. Moim zdaniem pojazdy z normą Euro 5 i  6 powinny mieć dostęp do widzi na teren Krakowa, nie tylko przez najbliższe 5 lat. W ogóle ta cała strefa to wymysł ekoterrorystów. Jeśli  zapłacę, to mój samochód już nie będzie truł? No chyba nie, więc coś tu nie gra. Moim zdaniem jest to kolejna forma segregacji.
############# Żadnej strefy Miała być norma euro 5!!! Norma euro 5!! Jaka wielkosc emisji i?

Nowy samochód z silnikiem 4 l itry wprowadza więcej zanieczyszczen niz stary samochód z si lnikiem 1,2
Żadn

############# Tylko stare miasto Cały Kraków oprocz starego miasta Euro nie powinno mieć znaczenia. Ewentualnie emisja z konkretnego pojazdu. Samochód z euro 6 o pojemności 6 l itrów wydziela więcej szkodliwych 
substancji  niż samochód 1 itrowy z niższą normą spalania 

Bez ograniczeń Godzinowa jak parking Bez ograniczeń 

############# Ograniczyć max do pierwszej obwodnicy. Tam jest część turystyczna, bo dzięki staraniom władz zapraszających pijanych angoli  krakowianie musieli  stamtąd uciekać. To i  tak tam mieszkańcy nie jeżdżą. Nie uważam, że ten obszar jest dobrą propozycją. Rozumiem, że i  tak nie bierzecie pod uwagę głosu plebsu, ale moglibyście przynajmniej upozorować 
rzetelną ankietę, która nie wmawia wypełniającemu waszych pomysłów. Pojazdy dopuszczone do ruchu mają prawo przemieszczać się po drogach 
publicznych. Niezależnie od głupich pomysłów władz. SCT jest kolejnym durnym pomysłem na walkę ze smogiem. Tysiące krakowian zmusil iście do 
wymiany pieców na dużo droższe. I gdzie efekt? Coś cisza w temacie. Za to dalej betonujcie i  zabudowujcie korytarze przewietrzania. 

Jeżeli  samochód przechodzi badania techniczne to jest dopuszczony do ruchu i  może jeździć po wszystkich drogach publicznych. Niezależnie od rocznika. 
Wasze urojone standardy, podobnie jak zakaz paliw stałych w Krakowie nie nie zmieni jak nadal będziecie siedzieć w kieszeni w deweloperów i robić co 
wam każą, żeby mieli  zyski. 

Dzielnie walczycie z przedsiębiorcami, żeby oni  i  ich klienci wynieśli się z miasta zarządzanego przez durniów. A poza tym sporo ludzi spoza miasta dojeżdża do pracy m.in. w turystyce i  usługach. Obudzicie się bez personelu, bez turystów, bez podatków. Ale w zabetonowane na 
amen mieście. To wam zlecil i? 

Kolejny sposób dojenia ludzi. Strefa Płatnego Parkowania miała spowodować wzrost dostępności miejsc parkingowych. Spółka zarządzająca przejadła zyski i  
została zl ikwidowana, nikt nie poniósł konsekwencji. Parkingów nadal nie ma. Za to zostały opłaty. Zakazano paliw stałych, mieszkańcy zostali zmuszeni do 
wymiany pieców na dużo droższe, a teraz płacą krocie za ogrzewanie. Co będzie nastepne? Opłata za oddychanie? 

Należy wprowadzić całkowity zakaz poruszania się prywatnymi i  służbowymi samochodami dla urzędników miejskich. Tak, żeby mieli  choć trochę 
świadomości jakie rozwiązania serwują plebsowi. Wszystkie pozostałe samochody dopuszczone do ruchu nie powinny mieć ograniczeń. Nie chcemy jako 
społeczeństwo płacić odszkodowań tym, którzy pójdą do sądu i  wygrają sprawy o naruszenie wolności. Bo oczywiście to nie pomysłodawcy zapłacą, tylko 
my wszyscy. 

############# Wymagania powinny być zaostrzone. Ograniczenie wjazdu dla samochodów benzynowych starszych niż 25 lat jest zbyt łagodne. Jestem za ograniczeniem 
wjazdu i  użytkowania pojazdów nie starszych niż 15 lat.

Nie powinno być wyłączeń dla mieszkańców na żaden okres czasu. Nie powinno być takiej możliwości. 

############# Strefa jest stanowczo za duża, powinna dotyczyć najwyżej ścisłego centrum miasta Proponowana strefa jest stanowczo za duża i  nie powinna dotyczyć wszystkich dróg krajowych, wojewódzkich i  przelotowych przez miasto STC nie powinna w żadnym wypadku dotyczyć pojazdów już posiadanych przez mieszkańców, a pojazdy zabytkowe i  historyczne powinny poruszać się 
bez jakichkolwiek ograniczeń!

Pojazdy mieszkańców nie powinny być objęte jakimikolwiek ograniczeniami STC! Takie rozwiązanie może funkcjonować tylko nie za tak wysoką opłatą. Wprowadzenie l imitu poruszania się po mieście dla pojazdów historycznych i  zabytkowych do 50 dni w roku to czysty absurd. Nie powinno być żadnych 
ograniczeń dla wszystkich pojazdów historycznych i  zabytkowych. Miasto powinno się szczycić pojazdami historycznymi i zabytkowymi a nie zwalczać je.

############# Wcale Wszędzie To jakiś żart To jakiś zart To jakiś zart To jakiś zart
############# Nie powinno być strefy czystego transportu. SCT narusza prawo własności i  wolności poruszania się. Każdy powinien mieć możliwość poruszania się po całym obszarze miasta swoim własnym samochodem, bez względu na jego wiek. Propozycja jest absurdalna, wyklucza w zupełności sprawne samochody z możliwości poruszania się po mieście. Propozycja jest absurdalna. Czy zostały przeprowadzone badania i lu mieszkańców Krakowa nie będzie mogło poruszać się po mieście swoim własnym samochodem? Dlaczego mniej zamożni krakowianie mają być zmuszani do zmiany aut, na które ciężko zapracowali? SCT narusza prawo własności i  wolności poruszania się. SCT narusza prawo własności i  wolności poruszania się. Samochody, które emitują niedopuszczalną i lość szkodliwych substancji do atmosfery, powinny 

nie przechodzić przeglądów rejestracyjnych. Wykluczenie ze względu na normy emisji  spalin są całkowicie nieobiektywne. Przykładowo, starsze 
samochody mogą nie mieć wymaganej normy Euro 5, mimo, że bezproblemowo spełniły by jej wymogi. Wynika to jedynie z tego, że kiedy zostały 
wyprodukowane, taka norma nie istniała. 

############# Uważam, że powinien być umożliwiony  dojazd  każdym samochodem i dla wszystkich osob do placówek medycznych nie tylko do szpitali  i  nie tylko dla 
seniorów. Są też osoby z niższym budżetem, ktore są chore i  którym łatwiej jest dostać się swoim transportem niż transport publiczny. (Dzieci ,osoby 
dorosłe z różnymi zaburzeniami)

############# Moim zdaniem strefa powinna obowiązywać tylko w ścisłym centrum i nie powinna dotyczyć mieszkańców. Nie widzę powodów by rozszerzać ją na całe miasto. Mieszkańcy płacą podatki a stracą na sprzedaży samochodów z powodu drastycznie spadającej wartości. Nie będą 
mogli też sprzedać samochodu w Małopolsce  ponieważ kupujący będą narzekać, że i  tak nie wjadą nim do Krakowa.

Nie mam zdania Dla mnie wystarczającą normą było by Euro5 w całym okresie dla przyjezdnych. Strefa powinna być tylko dla przyjezdnych, mieszkańcy nie powinni  być objęci wogóle. Dla przyjezdnych mogłaby być opłata ale też powinna być to stawka racjonalna. Wszyscy mieszkańcy powinni być równi w tej kwestii, brak strefy dla mieszkańców.

############# Nie Ostrzejsze wymagania Nie powinno być wyłączenia dla mieszkańców Krakowa Źle, powinien być bezwzględny zakaz Powinno być jak najmniej wyjątków 
############# Granice pierwszej obwodnicy Euro 1 dla benzyny

Euro 4 dla diesla
Biorąc przykład z miast niemieckich są to wystarczające obostrzenia 

Sprawiedl iwość powinna być dla wszystkich taka sama, dlaczego jedni mają odczuwać od razu skutki decyzji  a inni nie. Pojazd zarejestrowany w kraju i  posiadający aktualny przegląd powinien móc wjechać wszędzie Za drogo

############# Powinien być jeszcze udostępniony dojazd do każdych  parkingów park&ride Dojazd do każdych parkingów park&ride Mieszkam w Wieliczce i  moje auto ma euro4 w benzynie jest z 2003r w obecnej sytuacji  nie będzie mogło wjechać do Krakowa ale mimo wszystko 
popieram strefę w planowanym wydaniu,acz kolejek benzyna z euro 4 jak pierwotnie planowano mogła by zostac wykluczona również na 5 lat jak dla 
mieszkańców.Tak czy siak to dla DOBRA Nas Wszystkich !!!

W przypadku gmin ościennych norma dla benzyny niezależnie od wieku samochodu z euro 4 też mogła by być objęta w te 5lat. Dobre rozwiązanie dołożyć deszcze roczną Pojazdy zabytkowe powinny być dopuszczone ale też np przejazdów raz na miesiąc.Bo inaczej co drugi pojazd będzie zaraz zabytkiem!!!Polak potrafi  i  
zasady obejdzie przez żółte blach!

############# Szpital uniwerstecki położnictwo i   perinatolgia  kopernika 23.o ogólnie  wymagania moim zdaniem zostały  bardzo zaostrzone To jest bardzo niesprawiedliwe  bo segreguje ludzi tzn
 Kraków tylko dla krakowian? a co z ludzmi spod krakowskich miejscowości  ktorzy  pracują w  krakowie.To przecież  oni  mają  trudności z dojazdem bo w tych miejscowosciach jest  słabiej  rozwiniety transport brak koleji  i  brak parkngow na obrzeżach miasta Jeden parking na 
gorce Narodowej to stanowczo zamało.Zastanawiam  czy to jest w  ogóle  zgodne z konstytucją .

pomysl dobry ale stanowczo za duze stawki zwlaszcza że  w razie potrzeby  będą  ten characz płacić  biedni ludzie  bo to przecież  ich ten problem dotyczy. ludzie  biedni ktorzy pracują  w systemie zmianowym. 

############# Jestem przeciwny STC, jeśl i  już trzeba ją wprowadzić to należy to zrobić na płycie Rynku Głównego. W jakim mieście w Uni europejskiej strefa czystego transportu obejmuje całe miasto? Absurd Strefa jeżeli  już miałaby być wprowadzona to powinna obejmować tylko Al Krasickiego, tam gdzie normy zostały przekroczone Emisja spalin zaproponowana w Krakowie ma jedne z najsurowszych wymogów na świecie. W Niemczech,gdzie strefy działają od lat jest Euro 1 i  Euro 3. 
Nie są one zaostrzane, więc są odpowiednie. Na jakiej podstawie zaproponowano tak surowe normy? Ponadto zaostrzone zostały normy w stosunku do 
poprzedniej propozycji . Co z ludźmi, którzy wymienil i  samochody, a teraz one nie będą mogły wjechać ?

Dzielnie ludzi na mieszkańców i  nie mieszkańców. Jest niezgodne z atr 32 polskiej konstytucji , który mówi, że nie wolno nikogo dyskryminować z żadnego powodu. Tutaj zachodzi dyskryminacja, ze względu na miejsce zamieszkania. Dlaczego została zaproponowana maksymalna opłata za wjazd a nie minimalna wynosząca 1 grosz za godzinę? Do tej grupy powinny należeć również samochody mieszkańców okolicznych powiatów. Czy uważacie że w ciągu pół roku, wszyscy są w stanie wymienić 
samochód na inny? Samochody zarejestrowane przed wejściem strefy powinny mieć wjazd dożywotni.

############# Obszar wewnątrz drugiej obwodnicy (z wyłączeniem ulic, które składają się na obwodnicę) Wszystkie szpitale i  urzędy Dla si lników benzynowych powinien wystarczać katalizator z normą Euro 3 lub 4.

Dla diesli  katalizator i  DPF/FAP (faktycznie sprawdzane na przeglądach, bo jeśli  auto ma je usunięte to wychodzi Euro -1 czasami)

10 Kolejny podatek nakładany na ludzi, których nie stać na nowsze auto, więc będzie zmuszony przesiąść się na rower, tramwaj albo zmienić pracę. Przeciętni ludzie, którzy muszą jeździć samochodem, bo inaczej dojazd do pracy i  zawiezienie dzieci do przedszkoli i  szkół zajmowałoby 2 godziny w jedną 
stronę.

############# Podstawowe wymagania dotyczące roku produkcji  lub normy emisji Euro powinny uwzględniać specyfikę użytkowników, takich jak osoby starsze, które 
często nie mają możliwości finansowych ani  potrzeby wymiany samochodu na nowszy w tym wieku.
Dostosowanie wymagań normy emisji dla osób użytkujących samochód sporadycznie – np. możliwość wjazdu dla samochodów spełniających normę 
Euro 3 dla samochodów benzynowych, jeśl i są używane rzadziej niż określona liczba dni w roku. Sporadyczne użytkowanie pojazdu ma minimalny wpływ 
na jakość powietrza, w przeciwieństwie do aut wykorzystywanych codziennie.

Uważam, że wprowadzenie opłat za wjazd do Strefy Czystego Transportu dla samochodów niespełniających wymogów emisji  jest dobrym rozwiązaniem, 
szczególnie dla osób, które wjeżdżają sporadycznie. Jeśli  ktoś używa samochodu rzadko, a jego auto nie spełnia norm, powinien mieć możliwość wjazdu po 
wniesieniu odpowiedniej opłaty. Z tym, że system ten powinien być dostępny również po 2028 roku, zwłaszcza jak na przykład ktoś przyjeżdża do Krakowa tylko 
kilka razy w roku. 

Powinno wprowadzić się dodatkowy wyjątek dla osób starszych, tak jak ma to miejsce w wielu miastach europejskich (np. dla osób powyżej 65. roku 
życia), które używają samochodów sporadycznie. Wiele takich osób nie jest w stanie pozwolić sobie finansowo na zakup nowszego pojazdu, a zmiana 
samochodu w tym wieku bywa dużym stresem. Dodatkowo osoby starsze często użytkują samochód w bardzo ograniczonym zakresie, co minimalizuje ich 
wpływ na środowisko. Wprowadzenie takiego wyjątku byłoby znaczącym wsparciem dla seniorów i  poprawiłoby ich mobilność oraz komfort życia.Takie 
podejście zwiększyłoby akceptację nowych przepisów i uniknęłoby marginalizacji  osób

############# Brak strefy to jedyne wyjście!! Brak strefy SCT to jedyne wyjście!! Brak strefy SCT to jedyne wyjście!! Brak strefy SCT to jedyne wyjście!! Brak strefy SCT to jedyne wyjście!! Czy opłata zmieni emisyjność samochodu? Czy jest to tylko nabijanie kasy!!?? Brak strefy SCT to jedyne wyjście!!
############# I obwodnica Odpowiednie ale nie dla całego miasta. Z drugiej strony nowe auta mogą być bardziej szkodliwe od starych bo panuje trend na suvy mimo że mają 

wyższe standardy emisji . 
Ok Nie można zarabiać na zdrowiu mieszkańców. A to byłaby opłata. Stać mnie to mogę truć. Ok

############# Infrastruktura Krakowa nie jest gotowa, by umożliwić wszystkim osobom, które aktualnie dojeżdżają do pracy do Krakowa zamienić samochód na 
komunikację miejską. Pojemność parkingów P+R nie jest wystarczająca by przejąć wszystkie pojazdy, które zostały wyłączone wraz z nowym projektem STC 
(np. zmiana EURO 3 na EURO 4 dla benzyny). Dojeżdżam od strony Zielonek na Azory. Jedyny parking na tej trasie znajduje się na ul. Pachońskiego. Czy 
zapewni on miejsca dla wszystkich chętnych dojeżdżających z tego kierunku?

Weryfikacja pojazdów na podstawie klasy emisji  spalin EURO nie zapewni czystości powietrza. Po ulicach Krakowa porusza się dużo pojazdów 
spełniających wymogi proponowanej uchwały SCT ale fizycznie kopcą jak pojazdy bez jakichkolwiek norm. Zaostrzenie uprzednio proponowanych norm 
uderza w osoby, które pracują na terenie Krakowa lub muszą przez miasto przejechać. Nie każdy jest w stanie dotrzeć za pomocą komunikacji zbiorowej. 
Wyznaczenie konkretnych ulic wyłączonych z STC spowoduje konieczność nakładania drogi, by z niektórych kierunków do nich się dostać. Nowy projekt 
STC powinien doprecyzować jedynie granice strefy, normy EURO / wiek pojazdu powinie pozostać jak w pierwszej wersji .

Rozwiązanie z udzieleniem zgody na wjazd do STC za opłatą daje ogromny znak zapytania po co strefa jest tworzona. Chodzi o czyste powietrze czy o wpływy do 
kasy miasta? Na co pójdą pieniądze z tych opłat? 
Czy parking P+R przy ul. Pachońskiego będzie w stanie pomieścić wszystkich dojeżdżających do Krakowa, którzy chcieli  by przesiąść się na komunikację 
miejską? Nie ma innego miejsca parkingowego od kierunku Zielonki. 
Opłata godzinna ma być l iczona od chwili zgłoszenia przejazdu, czy jako czas kiedy samochód będzie się realnie poruszał w obrębie STC. Wiele osób 
dojeżdżających do pracy np. w okolice ul. Opolskiej od strony Zielonek w większości dni przez STC będą poruszać się kilkanaście minut w drodze do pracy i  
ki lkanaście minut w drodze powrotnej. Przez 8 godzin pojazd będzie zaparkowany. Takie osoby będą musiały wykupić już jednak albo wjazd na cały dzień lub 
karnet miesięczny?

############# Obszar jest w porządku. Nie lubię wyjątków. Uważam, że takich wyjątków powinno być mniej - w końcu można spoza Krakowa dojechać autobusem aglomeracyjnym. Uważąm, że trzyletni okres pośredni wystarczyłby całkowicie. O SCT mówi się już od lat. Akceptoalny kompromis, pod warunkiem, że opłaty pójdą na rozszerzenie komunikacji  aglomeracyjnej. Uważam, że l ista powinna być skrócona. W uchwale powinno być podane uzasadnienie: pozwalamy na trucie krakowian przez jakąś instytucję bo... (tutaj 
uzasadnienie) W szczególności następujące wyjątki należy usunąć:

- będące własnością sądów i prokuratur wszystkich szczebli  - nie widzę potrzeby tworzenia wyjątku
- pojazdy będące własnością ministerstw, urzędu wojewódzkiego i  organów administracji - nie widzę potrzeby tworzenia wyjątku; pojazdy specjalne są 
wykluczone w innym miejscu projektu.
- pojazdy Kancelari i  Prezydenta RP - nie widzę potrzeby tworzenia wyjątku.
- pojazdy organizacji  pozarządowych z siedzibą na terenie Krakowa - nie widzę potrzeby potrzeby tworzenia wyjątku, bo takie organizacje mogą przesunąć 
siedzibę poza kraków do Wieliczki albo Skawiny bez utraty skuteczności.
- pojazdy kościelnych osób prawnych - nie widzę potrzeby takiego wyjątku.

############# Proponuję zachowanie możliwości wjazdu samochodem dla mieszkańców Krakowa z si lnikiem diesla EURO 5 na minimum 10 lat, gdyż różnica w emisji  spalin w porównaniu z normą EURO 6 nie jest duża. Zależy mi na tym gdyż nie używam samochodu codziennie, więc nie 
dorzucam się do ogólnego bilansu emisji  tlenków azotu jak inni użytkownicy i  proponowane rozwiązanie zmusi mnie na siłę do wymiany na samochodu, a ten który posiadam jest w bardzo dobrym stanie technicznym. Może warto byłoby też rozważyć dopuszczenie wjazdu diesli  
z EURO 5 dla mieszkańców Krakowa po 2030 roku, w postaci aktywnej aplikacji , która rejestrowałaby i lość przejechanych km w miesiącu po Krakowie i  przykładowo 50 km w miesiącu byłoby bezpłatne, a po przekroczeniu tej wartości byłyby naliczane wysokie opłaty.

############# Uważam że strefa nie powinna powstać Nie jest dobra propozycją, miasto powinno być dostępne dla wszystkich mieszkańców Zbyt restrykcyjne Nie wprowadzać stc Kto zapłaci, ten nie kopci?  Ludzie nie mają pieniędzy na Państwa pomysły. Mieszkańcy powinni mieć prawo swobodnie poruszać się po mieście w którym płacą podatki. Gdyby komunikacja miejska sprawnie działała, a ceny 
byłyby atrakcyjne, to ludzie sami przesiedliby się na transport miejski. W tym momencie nie ma nawet jeszcze metra, które jako alternatywa dla stania w 
korkach również zachęciłaby mieszkańców do transportu miejskiego.

############# Euro 5 od 2030 na terenie miasta Krakowa 2010 rok produkcji  do 2030 roku potem euro 5 wzwyż Mieszkańców nie powinno to obowiązować najmniej jeżdżą po mieście Do za akceptowania Akceptowane 10 lat dla mieszkańców 
############# Fuck YOU Fuck you right in the ear Stupid psedo eco european union bull  shit XD Fucked up Double XD
############# Tak strefa powinna być jak najwieksza Obszar wystarczający 5 lat to wystarczająco i  dużo Opłata powinna być odpowiednio wysoka aby było to mało opłacalne Za dużo wyjatkow
############# Nie powinno się wprowadzać strefy czystego transportu strefa czystego transportu do kosza przecz z terrorem klimatystycznym zlikwidować projekt stref czystego transportu wywalcie ten projekt słuchajcie mieszkańców bo większość nie chce żadnych  stref
############# Uważam, iż strefa powinna być ograniczona do TZW  pierwszej strefy (okolice plant). Strefa STC powinna obejmować wyłącznie ścisłe centrum . W takim przypadku wszystkie inne miejsca będą dozwolone do dojazdu. Normą graniczną winno być EURO 4 - tak jak ma to miejsce w innych krajach.

Uważam, że STC powinna obowiązywać  w ścisłym centrum (okolice plant) 
Uważam. że okres taki jest za krótki.
Okres taki powinien wynosić MINIMUM 15 lat. 

Uważam, że  pobieranie takich opłat w zależności od niejako wartości samochodu jest wyjątkowo niesprawiedliwe. 
Uważam, że STC powinna obowiązywać  w ścisłym centrum (okolice plant)  

Uważam, że STC powinna obowiązywać  w ścisłym centrum (okolice plant) 

############# Jeśli  już to powinna być pomniejszona do drugiej obwodnicy miasta. Przy si lnikach napędzanych dislem zmiana na Euro 5. Równe traktowanie wszystkich to podstawa. 
Wiele osób w ościennych miejscowościach pozostanie bez możliwości wjazdu do Krakowa. Albo strefa dla wszystkich na takich samych zasadach albo dla nikogo.

Śmiech na sali , po zapłaceniu odpowiedniej kwoty nagle auto staje się bardziej ekologiczne?  Delikatnie mówiąc jest to zbiórka pieniędzy!

############# Należy, przynajmniej na początku, zawęzić do Centrum i zobaczyć jak ten pomysł się sprawdza w praktyce. Wjeżdżający do Krakowa, to nie tylko turyści i  odwiedzający, ale też mieszkańcy satelit Krakowa, którzy w Krakowie pracują lub uczą się, więc trudno ich 
traktować, jak przyjezdnych.
Tej kategorii  przyjeżdżających w ogóle nie bierze się pod uwagę, a oni wjeżdżają do naszego miasta codziennie. Żeby wymagać od nich korzystania z 
komunikacji  miejskiej, najpierw trzeba rozbudować infrastrukturę. Obecne Park&Ride, do których byłby dozwolony dojazd, są za małe, aby pomieścić 
wszystkich. One już są przepełnione.
Wmaganie od tych kierowców opłaty 500,00 za miesiąc to jakiś absurd.

Nie wszystkich mieszkańców będzie stać na zmianę samochodu. Okres 5 lat jest absolutnie za krótki. Dla wjeżdżających okazjonalnie-turystów, może tak, ale dla mieszkańców podkrakowskich miejscowości, którzy dp Krakowa wjeżdżają codziennie, bo tu 
pracują lub się uczą to zdecydowanie nie. A co z następną grupą, która przyjechała do Krakowa, żeby studiować lub pracować i tu wynajmuje mieszkanie. To 
również nie są mieszkańcy Krakowa, a przebywają w nim cały czas.

No i  co z tego, że lista jest l iczna, skoro znowu wprowadza się okres tylko 5 lat. Pojazdów historyczno/zabytkowych nie da się wymienić na nowsze, bo nie 
będą zabytkowe. To chyba logiczne, więc wyznaczanie im jakiegokolwiek okresu jest chore.

############# Zapoznałem się, proponuję całkowitą zmianę zakresu strefy do obszaru:
od Wszystkich Świętych 3 do Wszystkich Świętych 4

Wszystkie miejsca powinny być dostępne dla każdego. Do rozmowy o strefie dla osób z poza Krakowa możemy wrócić jak cały Kraków zostanie pokryty 
siecią metra i  szybkiej kolei nie kolidującej z ruchem samochodowym. Podkreślam - siecią, nie jedną l inią i  metra - nie tzw. szybkim tramwajem.

Absurd! Si lnik diesla ze względu na niską emisję CO2 jest si lnikiem bardziej ekologicznym i zmniejszającym efekt cieplarniany, a to jest absolutnie 
najważniejszy wpływ pojazdów spalinowych na planetę. To, że komuś śmierdzi - polecam wyjazd na wieś. Dodatkowo podstawowym źródłem pyłów nie 
są si lniki  tylko opony. Nowsze auta są cięższe, co przekłada się np. na większe zużycie opon i  dotyczy to szczególnie tych najbardziej ekologicznych - 
elektryków. Do tego Kraków leży w kotlinie i  jakiekolwiek zmiany nie mają prawie żadnego sensu jeżeli nie zostaną poprzedzone zmianami w gminach 
sąsiednich. Już podczas pandemii przerabialiśmy niemal zerowy ruch i  gigantyczny smog.

Poza tym czekam kiedy wyburzycie te wszystkie bloki powstałe w kanałach przewietrzających Kraków. Bez tego nie ma sensu dyskusja o oczyszczaniu 
powietrza.

Tak - proponuję strefę na Pl. Wszystkich Św. od jutra 7 rano. A dlaczego w pytaniu nie jest podana kwota tej opłaty?! To nie powinno przekraczać kosztu biletu miesięcznego. Przecież to jest nieprawda co piszecie. Wg waszego projektu:
- nasze auta mają być po prostu zwolnione przez 5 lat, a nie z jakimiś wyjątkami. 
- pojazdy historyczne mają mieć 50 wjazdów rocznie - totalny absurd w jakimkolwiek wymiarze. Jak są historyczne to mają mieć nieograniczony wjazd. 
Auta historyczne już w tej chwili  dostały jakiś absurdalny, minimalny wiek, który nie pozwoli zarejestrować nawet absolutnych unikatów, bo są za nowe - 
czyli starsze niż połowa Krakusów. A co ma zrobić Krakus, który ma auto historyczne np. 35 letnie? Sprzedać zabytek na siłę, bo nie może być więcej niż 
50x w roku w mieście? Ktoś kompletnie odleciał z tym pomysłem.
- pojazdy specjalne mają mieć nieograniczony wjazd - a niby dlaczego? czym różni się prywatny kamper od prywatnej osobówki? dlaczego samochód do 
wożenia trumien albo wóz strażacki nie miałby spełniać identycznych norm jak pojazdy należące do nas? Mniej kopci bo nie należy do Kowalskiego? A 
może jednak kopci tylko szkoda pieniążków urzędowych? Jak urząd nie ma to skąd ma mieć Kowalski?
- wymienil iście niepełnosprawnych - niby dlaczego nie mieliby płacić jak każdy inny Krakus? Sami swoi dostaną nalepki wjazdu gdzie kto chce? Takie 
same uprawnienia lub brak uprawnień jak każdy inny, jeżeli  niepełnosprawnego nie stać na nowe auto to niech jedzie zbiorkomem - w końcu cały czas 
chwalicie się jaki jest wspaniały. 

############# Kraków bez SCT Kraków bez SCT Kraków bez SCT Kraków bez SCT Kraków bez SCT Kraków bez SCT
############# Pan Majchrowski klepał pozwolenia na budowę w Krakowie jak leci - nie dbał o żadne zielone płuca miasta ani o środowisko, wszędzie zrobi ł beton. A teraz chcecie żeby mieszkańcy płacil i  za to haracz! Hańba! Blokujcie sobie dostęp do ścisłego centrum, i  tam je zabetonowaliście. Reszta miasta powinna być dostępna dla każdego. Zakaz dla aut powyżej 30 lat i  zabytkowych. Wyłączenie powinno być też dla mieszkańców okolic miasta Czyli  jak zapłacimy to już nie będzie szkodliwe. Hahaha cyrk! Historyczne /zabytkowe są na pewno niskoemisyjne , hahaha. No ekologia na milion procent. 
############# Tak, zapoznałem. Uważam, że strefą powinna objąć tylko i  wyłącznie stare miasto. Kraków nie ma przygotowanej infrastruktury do tego aby strefa została wprowadzona w tym formacie. Myślę, że jeśl i  już miałaby zostać wprowadzona to wyłączone powinny być wszystkie park & rose i  duże szpitale. Powinno to wyłączyc również pojazdy 

seniorów! Nie każdego stać na wymiane pojazdu, a seniorów mamy w mieście sporo!
Według mnie jeśl i  musi być to wprowadzone na proponowanych zasadach to powinny zostać restrykcje takie jak były proponowane w zeszłym roku. Czyli  
euro 5/2010 dla zapłonów samoczynnych, a nie jak to jest w aktualnej propozycji  

Jeśl i  już chcemy iść w tą stronę idźmy tak jak za granicą - opłata za wjazd jednorazowa / wjazd. Jeśli  jakimś cudem zostałaby wprowadzona w tym schemacie jak jest aktualnie proponowana, to takie wyłączenia muszą zaistnieć.

############# tak, znam Nie ma szans na określenie wszystkich przypadków nagłych. A co z kluczeniem po okolicy szpitala żeby zaparkować choćby, kupić leki? Co z innymi 
szpitalami? 

!!! Tak, mam. Po tych 5-ciu latach (2030) nie wykluczać pojazdów nie spełniających Euro całkowicie tylko wprowadzić dla nich roczne l imity dni w 
Krakowie (np. 20 czy 30 dni). Chodzi o to, żeby usunąć pojazdy szkodliwe, czyli  JEDNOCZEŚNIE nie spełniające norm i jeżdżące regularnie. Zostawcie w 
spokoju klasyki, terenówki i  inne takie. Poza tym nie będzie trzeba definiować tych ulic prowadzących do szpitali  dla sporadycznych dojazdów 
awaryjnych, obsługiwać administracyjnie zezwoleń specjalnych (koncert i tp.), turyści wjadą jednorazowo, seniorzy mogą posiadać dalej swoje 
garażowane "nieruchomości" jeżdżące kilka razy do roku do domku letniskowego - i  tak dalej.  

Pozostali są traktowani niesprawiedliwie - i  pewnie wypuszczą na swoich radach gmin w ramach rewanżu uchwały zabraniające wjazdu do nich pojazdom z KR Jak powyżej.

############# Nie powinno być tak dużej strefy. Nie można spoza miasta dojechać do lekarza specjalisty który nie jest w Prokocimiu, do punktów handlowych (handel i  usługi stracą). Żeby dało się dojechać do bonarki , Ikea, galeria Bronowice, dzielnice Krakowa na południe od autostrady ( Swoszowice, cześć starego Bieżanowa  za 
autostradą ul. Zolla , pod pomnikiem + dojazd do lekarza - gabinety lekarza Leń i  Zwinczak)

Wymagania są zbyt surowe, nie stać mnie na auto o takich parametrach Opłata jest zbyt wysoka. Z Wieliczki i  okolic bardziej będzie opłacało się jeździć na zakupy (inne niż spożywcze , np. Odzież, artykuły remontowe, meble) do 
Myślenic. Handel w Krakowie upadnie. Piekarnie podkrakowskie nie będą mogły dostarczać chleba (no chyba że nowym autem, czyli  chleb podrożeje)

Mieszkam pod Krakowem, ale rodzice są w Krakowie. Nie stać mnie będzie żeby dojeżdżać im pomagać (np. Dowozić zakupy, zawozić do lekarza)

############# ściślejsze centrum - tam gdzie zagęszczenie mieszkańców / km2 jest na jakimś poziomie. 29 l istopada - dojazd do pkp Warszawie diesel wystarcza euro 5, (diesel po 2011 roku) w 1 okresie przejściowym to powinno wystarczyć.  
Si lniki diesla euro 5 mają już obowiązek posiadania DPF !
Euro 6 od 2028/2030.

Powinno być dla osób mieszakacych lub PRACUJĄCYCH / odprowadzających podatki pod Kraków. Ogrom ludzi mieszka w okolicach Krakowa a codziennie musi przyjechać do pracy do Krakowa do rozwiązanie jest dobra i  konieczne. Byleby dało się tą opłatę wnieś przez telefon aplikacjami jak mPay / mobiparking Seniorzy 60+ / 70+ (ale muszą jechać pojazdem)

############# Proponuję strefę w okolicach centrum Krakowa oraz najbardziej obleganych miejsce np rondo mogilskie oraz grzegorzeckie Nie nie jest ponieważ szpital czy park and ride nie sa jednymi miejscami które mieszkańcy Krakowa i  okolic odwiedzają Rok produkcji  samochodów jest błędny gdyż bardzo dużą i lość starszych samochodów niz 2005r. I 2014r. Mniej zanieczyszcza środowisko niż nowe 
samochody oraz problem jest działanie cepiku ktore przypisuję normy po roczniku zamiast po faktycznych normach

Pomysł w porządku ale za 5 lat nie każdy zmieni samochód nie każdego będzie stać oraz źle jest zrobiony ten punkt ustawy ponieważ powinno to dotyczyć całego powiatu krakowskiego nie tylko mieszkańców krakowa oraz powinna być możliwość wjazdu nowo zarejestrowanych 
samochodów a nie tych juz zarejestrowanych

Pomysł jest zły ze względu ze jeżeli  kogos nie stac na nowszy samochód to płacąc za wjazd do Krakowa napewno nie pomoże mu to w kupieniu innego pojazdu Pojazdy specjalne dostawcze oraz zabytkowe nie powinny mieć ograniczenia wjazdu do Krakowa gdyż np. Przez blokadę pojazdów dostawczych upadnie 
rozwój Krakowa samochody zabytkowe powinny miec możliwość jazdy po ulicach Krakowa gdyż kazdy powinien miec możliwość ogladania och na co 
dzień nie tylko podczas postoju w muzeach itd.

############# Uważam, że należy zmodyfikować zaproponowone granice Strefy i  całkowicie je zl ikwidować. Uważam, że należy zmodyfikować to rozwiązanie poprzez całkiwitą l ikwidacje Strefy. Uważam, że należy zmodyfikować to rozwiązanie poprzez całkiwitą l ikwidacje Strefy. Uważam, że należy zmodyfikować to rozwiązanie poprzez całkiwitą l ikwidacje Strefy. Uważam, że należy zmodyfikować to rozwiązanie poprzez całkiwitą l ikwidacje Strefy. Uważam, że należy zmodyfikować to rozwiązanie poprzez całkiwitą l ikwidacje Strefy.
############# Stare miasto , centrum Krakowa Dojazd do wszystkich Park And Ride, cmentarze obrzeża miasta Nie stać cię na kupno auta to plac .... Czyli  sięganie do kieszeni przyjezdnych 
############# Ogólnie cały zamysł sct jest do odrzucenia bo narusza podstawowe prawa obywatelskie i  będzie utrudniać dostęp do dóbr wspólnych publicznych. Dostęp do każdego miejsca w Krakowie bez żadnych ograniczeń. Strefę sct możecie sobie zrobić w strefie parkowania A czyli  dookoła rynku głównego. Całe wytyczne dot emisji  euro jest do całkowitego usunięcia. Nikt nie powinien narzucać mi jakim samochodem mam się aktualnie poruszac jak i  w przyszłości. Opłata = wykluczenie osób mniej zamożnych i  wyłączenie ich oraz utrudnienie im normalne funkcjonowanie w mieście. W związku z czym narusza podstawowe 

prawa wolnościowe obywateli. Inaczej mówiąc jest to dyskryminacja ludzi. Poza tym to nie jest wprowadzenie strefy na rzecz poprawy jakości powietrza, tylko 
uchwalenie kolejnego złodziejskiego podatku, każdy będzie musiał zapłacić za emisję jeśli  jego auto będzie za stare a następnie zapłacić za strefę parkowania. 
Czyli  okradanie ludzi z pieniędzy w białych rękawiczkach. 

Kolejna segregacja ludzi na sort lepszy i  gorszy. Czyli  zabytkowym wjadę, ale starym autem który odpowiada zabytkowemu modelowi bez żółtej rejestracji  
nie będzie wolno wjechać, brak logiki  i  sensu zapisów tego projektu. SCT to totalne zniewolenie ludzi, ich dyskryminacja, podzielenie na lepszych i  
gorszych oraz naruszenie podstawowych praw obywatelskich -  projekt do całkowitego odrzucenia. 

############# Samo centrum Rok produkcji  2005 A co jak mnie nie stać na nowy samochód? Paranoja. Myślę że miastu będzie brakować pracowników którzy dojeżdżają do pracy do Krakowa. Nikt nie będzie płacił tylko po to żeby tu wjechać. Wszyscy powinni  być traktowani równo. 
############# Stare miasto Galerie handlowe, składy i  sklepy budowlane Wiek Dłuższy okres Powinna być niższa cena, i  wyłączenia kilka razy do roku Firmy i  osoby starsze również powinny być wyjęte spod zakazu  
############# Tylko ścisłe centrum w obrębie Alei trzech wieszczy Tak to dobry pomysł Nie to dodatkowe obciążenie dla najuboższych
############# Szanowni Państwo,

W związku z tym, że nie zmienia się reguł w trakcie gry, wnoszę o uchylenie projektu SCT w całości. Samochody poruszające się po drogach publ icznych w obrębie planowanej strefy uzyskały homologację i  są dopuszczalne do ruchu na terenie Rzeczpospolitej na podstawie 
przeglądu technicznego, podczas którego sprawdzane są także spaliny. Jeśli  pojazd nie spełnia norm, to przeglądu nie przechodzi i  właściciel  może go naprawić, sprzedać   lub zezłomować. Jeśli mówimy o staraniach o czyste powietrze, to si ły należy skierować na kontrole 
wyrywkowe spalin przez uprawnione służby i  sankcjonować kierowców poruszających się niesprawnymi pojazdami.

Cały Kraków - jak do tej pory - powinien być dostępny dla każdego. Oczywiście zachętą powinno być dalsze wzmocnienie jakości usług komunikacji  
miejskiej, a nie zakaz.

Przykładowo, samochód wyprodukowany w 2014 roku jest samochodem stosunkowo nowym. Starsze samochody utrzymane w odpowiednim stanie 
technicznym również nie są źródłem katastrofy ekologicznej. Liczne badania potwierdzają, iż to pojazdy elektryczne w szerszej perspektywie wcale 
ekologiczne nie są. Samochody poruszające się po ulicach również są wymieniane. Wystarczy wejść na serwis YouTube i  zobaczyć, jakie samochody 
poruszały się po ulicach Miasta Krakowa 20 czy nawet 10 lat temu. Postęp ku lepszemu jest naturalny i  nie należy go wymuszać poprzez wprowadzenie 
Strefy. SCT także stanowi przeciwko konstytucyjnej równości obywateli. Wyklucza "dziadka z Seicento" względem milionera w nowym Ferrari. To skrajny 
przykład, aczkolwiek oddający istotę rzeczy.

Mieszkańcy Krakowa powinni zostać wyłączeni  spod wymogów strefy BEZTERMINOWO. Opłaty te są zbyt wysokie. Stopień zbiurokratyzowania procesu jest niedopuszczalny. JW. Strefa nie powinna być wprowadzana i  należy jej projekt odrzucić w całości.

############# Jestem przeciw wprowadzeniu Strefy Czystego Transportu w Krakowie Jestem przeciw wprowadzeniu Strefy Czystego Transportu w Krakowie Jestem przeciw wprowadzeniu Strefy Czystego Transportu w Krakowie - każdy jeździ takim autem na jakie go stać, przez to, że jest mniej zamożny nie 
powinien być dyskryminowany i  wykluczony; jeśl i pojazd jest dopuszczony do ruchu, przeszedł badania techniczne tzn. że można nim się poruszać po 
wszystkich drogach publicznych

Jestem przeciw wprowadzeniu Strefy Czystego Transportu w Krakowie Jestem przeciw wprowadzeniu Strefy Czystego Transportu w Krakowie; to dyskryminacja osób mniej zamożnych i  wykluczenie aut, które zostały dopuszczone do 
ruchu drogowego na podstawie przeprowadzonych badań technicznych

Jestem przeciw wprowadzeniu Strefy Czystego Transportu w Krakowie - każdy pojazd, który ma aktualne badania techniczne powinien mieć możliwość 
poruszania się po wszystkich drogach publicznych

############# Tylko ściśle centrum Krakowa 10 lat 
############# Jestem przeciwny wprowadzeniu SCT Uważam, że całe miasto Kraków powinno być dostępne dla wszystkich. Rok 1990
############# Uważam, że strefa powinna być mniejsza, aby każdy dojeżdżający do pracy mógł spokojnie dojechać niezależnie od tego jak stare ma auto. Uważam, że to dobra propozycja, ale powinny zostać do niej dodane wszystkie szpitale, szczególnie z oddziałami porodowymi. Przydałoby się wydłużenie do 8-lat Uważam, że nie ma to sensu, gdyż przy obecnej sytuacji  gospodarczej przeciętni Polacy będą mieli  coraz mniej pieniędzy i  nie będzie ich stać na dodatkowe 

dopłaty. 
Jest ok

############# Sct tylko w granicach 1 obwodnicy miasta, po co utrudniać życie , wszystkie inne pomysły są niepoważne , jestem zdecydowanie przeciw sct !!!
############# Taka strefa powinna byc w scislym centrum. Uwazam ze taka strefa nie powinna dotyczyc mieszkancow. Ewentualnie auta starsze niz 20lat nie powinny wjezdzac do Krakowa. Jesli  w 2030 roku 

najstarsze disle beda mogly miec maxymalnie 12lat to uwazam ze malo kogo bedzie stac na takie auto. A inna kwestia auta ktore obecnie mamy a noe 
bada sie nadawaly do jazdy w SCT straca bardzo duzo na wartosci ze wzgledu na brak mozliwosci uzytkowania ich w obrebie miasta. 

Jak wyzej. Uwazam ze to za maly okres czasu. Ewentualna zmiana na 10 czy 15 lat wylaczenia dla mieszkancow. Uwazam ze jak ma byc ograniczony ruch samochodow starszych to nie powinny zadne wjezdzac. Chyba ze w tej ekologi chodzi o zarobek a nie o czyste 
powietrze. 

Uwazam ze jak zakaz to zakaz. I nie powinno byc zadnych ustepstw. Dlaczego maja byc rowni i  rowniejsi. Ci  co zameldowani w Krakowie powinni byc 
zwolnieni jeszcze 10 lub 15lat . Ale tylko oni . Zeby byl czas  na zakup nowszego auta. 

############# Nie powinna być wgl wprowadzona strefa czystego transportu. Sct wymyślone przez Unię europejską się nie spisuje- nawet Niemcy w Berlinie zmniejszyli strefy czystego transportu bo nie ma to wpływu na 
zanieczyszczenie powietrza tak jak próbują nam to media, internet czy głowy Państw przedstawiać. 
Działa to dokładnie tak samo jak " ekologiczne samochody elektryczne " bujda na resorach grubymi nićmi szyta- stoja za tym osoby,firmy, głowy Państw 
które mają w tym cel ekonomiczny dla swojej gospodarki. 

Polecam oglądnąć fi lm na YouTube od Povagowanych w sprawie SCT- po zobaczeniu fi lmiku w którym każda próba wprowadzenia tego w życie nie ma sensu 
najmniejszego.
Jeśli  ktoś nie jest w stanie tego pojąć do czego zmierzają takie zmiany powinien mieć odebrane prawo głosu wyborczego i  decydowaniu o losach ludzi . 

Samochody które zostały wyprodukowane np 2000-2005 roku nieraz udowadniaja że są dużo mniej emisyjne niż samochody nowe z tym że w momencie 
wyprodukowania ich nie było euro 5-6 tylko 3 więc wedlug dowodu nie mogą wjechać pomimo mniejszych emisji spalin.

Polecam najpierw rozeznać się w sprawie związanej z ekologia ,emisja spalin w samochodach a później  próbować coś wprowadzić w życie. To co 
chcecie zrobić w Krakowie to ubezwłasnowolnienie społeczeństwa i  wymuszenie na ludziach zmian których nie chcą z wielu powodów - finansowo 
ekonomicznych. 

Jeśli  chcecie zmniejszyć liczbę samochodów w Krakowie to najlepszym rozwiązaniem zrobić darmowe parkingi na około Krakowa- dobra komunikację 
miejska i  zachęcić ludzi do korzystanie z tego środka transportu.

############# Granica strefy (jeśl i  w ogóle musi powstać) powinna być 1 obwodnica Krakowa czyli  Stare Miasto do plant. Miejsca gdzie można wjechać są nieistotne bo strefa (jeśl i  w ogóle musi być) powinna kończyć się na pierwszej obwodnicy Zbyt restrykcyjne normy, które w przypadku diesla wykluczą w przyszłości wjazd nawet pojazdów z silnikiem spełniającym normę Euro 6 Nie jest to konieczne w przypadku ograniczenia strefy do 1 obwodnicy Zwykły skok na kasę ludzi, których nie stać na auto spełniające normy. Ten punkt udowadnia, że nie chodzi o ekologię a o pieniądze. Jak się zapłaci to i  
najgorszym trucicielem można wjechać 

############# Sct powinna być ograniczona do 
II obwodnicy

Miasto stanie sct nie może być na terenie całego Krakowa, zaopatrzenie   sklepów auta dowożące towar to diesle, nowe auta są kosmicznie drogie, róbcie 
to z sensem i  logicznie

Będzie problem z autami dostawczymi,nowe są bardzo drogie Powinno się to wprowadzać stopniowo, tylko w centrum,nie możemy być zakladnikami konsomolcow z alarmu drogowego mnóstwo ludzi dojeżdża do pracy spoza krakowa nie stać ich takie koszty Można to rozważyć Np auta dostawcze, ciężarówki 

############# jedynie obszar starego miasta strefa w obszarze starego miasta i  nie będą musiały być wyjątki jeśl i  strefa będzie w obszarze starego miasta to jest ok jeśl i  strefa będzie w obszarze starego miasta to jest ok jeśl i  strefa będzie w obszarze starego miasta to jest ok do kosza
############# Ograniczyć tylko do starego miasta, bez możliwości poszerzenia. Powinny być wyłączone na stałe, a nie na jakiś czas. Zwykły skok na kasę, bo przecież o to chodzi w tej sprawie, żeby bogaci mogli więcej a biedni mniej. Dla mieszkańców nie powinno być żadnej strefy, albo komunikacja miejska powinna działać tak, żeby można było nią dojechać szybciej i  taniej niż 

samochodem, pomiędzy dwoma dowolnymi punktami miasta i  jego obrzeży, a póki co to jest porażka.
############# Proponuję tylko ścisłe centrum Krakowa - Rynek, Kazimierz Jak wyżej Niestety jako Krakowianka czuje się porzucona przez miasto. Niestety w dzisiejszych czasach gdzie wszystko drożeje a wynagrodzenia nie rosną tak szybko, za 5 lat nie będzie stać wszystkich Krakowian na nowe samochody. I co wtedy? Będziemy mieć auta ale parkować poza 

granicami miasta żeby móc gdzieś wyjechać? Nie zgadzam się na nowe wymogi. 
############# jedynie obszar starego miasta strefa w obszarze starego miasta i  nie będą musiały być wyjątki jeśl i  strefa będzie w obszarze starego miasta to jest ok jeśl i  strefa będzie w obszarze starego miasta to jest ok jeśl i  strefa będzie w obszarze starego miasta to jest ok do kosza
############# jedynie obszar starego miasta strefa w obszarze starego miasta i  nie będą musiały być wyjątki jeśl i  strefa będzie w obszarze starego miasta to jest ok jeśl i  strefa będzie w obszarze starego miasta to jest ok jeśl i  strefa będzie w obszarze starego miasta to jest ok do kosza
#############
############# jedynie obszar starego miasta strefa w obszarze starego miasta i  nie będą musiały być wyjątki jeśl i  strefa będzie w obszarze starego miasta to jest ok jeśl i  strefa będzie w obszarze starego miasta to jest ok jeśl i  strefa będzie w obszarze starego miasta to jest ok do kosza
############# Diesle spełniające normy euro5 powinny mieć możliwość wjazdu do SCT.
############# Taka Strefa w ogóle nie powinna powstać. Wyklucza ona z ruchu samochodowego ludzi, tylko dlatego, że posiadają starsze samochody*. Skoro dane auto jest formalnie dopuszczone do ruchu, to zakazywanie poruszania się nim (na zasadzie wyjątku) w wybranych obszarach 

dróg publicznych jest absurdalne. Stanowi swego rodzaju akt dyskryminacji , akt niezgodny z Konstytucją.
*Bywa, że są bardziej "eko" od tych nowych, ale nie mają na to "odpowiednich kwitków", bo powstały w czasach, gdy obecnie wymaganych jeszcze w ogóle nie było. Fakt ten rodzi uzasadnione podejrzenia, że w SCT wcale nie chodzi o ekologię.

Taka Strefa w ogóle nie powinna powstać. Wyklucza ona z ruchu samochodowego ludzi, tylko dlatego, że posiadają starsze samochody*. Skoro dane auto 
jest formalnie dopuszczone do ruchu, to zakazywanie poruszania się nim (na zasadzie wyjątku) w wybranych obszarach dróg publicznych jest absurdalne. 
Stanowi swego rodzaju akt dyskryminacji , akt niezgodny z Konstytucją.
*Bywa, że są bardziej "eko" od tych nowych, ale nie mają na to "odpowiednich kwitków", bo powstały w czasach, gdy obecnie wymaganych jeszcze w ogóle 
nie było. Fakt ten rodzi uzasadnione podejrzenia, że w SCT wcale nie chodzi o ekologię.

Taka Strefa w ogóle nie powinna powstać. Wyklucza ona z ruchu samochodowego ludzi, tylko dlatego, że posiadają starsze samochody*. Skoro dane 
auto jest formalnie dopuszczone do ruchu, to zakazywanie poruszania się nim (na zasadzie wyjątku) w wybranych obszarach dróg publicznych jest 
absurdalne. Stanowi swego rodzaju akt dyskryminacji, akt niezgodny z Konstytucją.
*Bywa, że są bardziej "eko" od tych nowych, ale nie mają na to "odpowiednich kwitków", bo powstały w czasach, gdy obecnie wymaganych jeszcze w 
ogóle nie było. Fakt ten rodzi uzasadnione podejrzenia, że w SCT wcale nie chodzi o ekologię.

Taka Strefa w ogóle nie powinna powstać. Wyklucza ona z ruchu samochodowego ludzi, tylko dlatego, że posiadają starsze samochody*. Skoro dane auto jest formalnie dopuszczone do ruchu, to zakazywanie poruszania się nim (na zasadzie wyjątku) w wybranych obszarach 
dróg publicznych jest absurdalne. Stanowi swego rodzaju akt dyskryminacji , akt niezgodny z Konstytucją.
*Bywa, że są bardziej "eko" od tych nowych, ale nie mają na to "odpowiednich kwitków", bo powstały w czasach, gdy obecnie wymaganych jeszcze w ogóle nie było. Fakt ten rodzi uzasadnione podejrzenia, że w SCT wcale nie chodzi o ekologię.

Taka Strefa w ogóle nie powinna powstać. Wyklucza ona z ruchu samochodowego ludzi, tylko dlatego, że posiadają starsze samochody*. Skoro dane auto jest 
formalnie dopuszczone do ruchu, to zakazywanie poruszania się nim (na zasadzie wyjątku) w wybranych obszarach dróg publicznych jest absurdalne. Stanowi 
swego rodzaju akt dyskryminacji , akt niezgodny z Konstytucją.
*Bywa, że są bardziej "eko" od tych nowych, ale nie mają na to "odpowiednich kwitków", bo powstały w czasach, gdy obecnie wymaganych jeszcze w ogóle nie 
było. Fakt ten rodzi uzasadnione podejrzenia, że w SCT wcale nie chodzi o ekologię.

Taka Strefa w ogóle nie powinna powstać. Wyklucza ona z ruchu samochodowego ludzi, tylko dlatego, że posiadają starsze samochody*. Skoro dane auto 
jest formalnie dopuszczone do ruchu, to zakazywanie poruszania się nim (na zasadzie wyjątku) w wybranych obszarach dróg publicznych jest 
absurdalne. Stanowi swego rodzaju akt dyskryminacji, akt niezgodny z Konstytucją.
*Bywa, że są bardziej "eko" od tych nowych, ale nie mają na to "odpowiednich kwitków", bo powstały w czasach, gdy obecnie wymaganych jeszcze w ogóle 
nie było. Fakt ten rodzi uzasadnione podejrzenia, że w SCT wcale nie chodzi o ekologię.

############# Brak stref. Kiepski pomysł. Nie dzielmy społeczeństwa Niby w czym krakowianie są lepsi niż cała małopolska. Dzielicie niepotrzebnie społeczeństwo. To niech krakowianie swoimi łupami też nie zanieczyszczają miasteczek i  małych wsi. Niech siedzą w Krakowie Paranoja. Opłacimy i  dalej będziemy żartować. Nabijanie lady w kieszeń Wieś i  miasteczka też nie będzie puszczać krakowian w drugą stronę. Poza tym nie ma parkingów w około Krakowa by zostawić auto w dniu dzisiejszym. A 
co dopiero od1. Lipca. Patologia

############# Mieszkańcy posiadający stare auta powinni  móc nimi jeżdzić bez l imitu i  bez ograniczeń
############# 2 obwodnica Dojazd do dużych sklepów których nie ma w najblizszych miastach jak IKEA Z tego co pamiętam planowany był Euro 5 dla diesla, Euro 6 powinien był obowiązywać do 2035. Wymieniłem Euro 3 na Euro 6 i  teraz znowu nie pasuje. 

Jak i  innych mieszkanców nie stać mi na takie wymiany. Będzie to akseptowane jak miasto mi doplaci czy chinskie samochdy będą więcej dostemny w 
Polsce bo są taniej.

Zostawić Euro 5 do 2030, Euro 6 do 2035 System oplaty powinien być latwy dla podrożujących z innych krajów. Kościelne osoby prawne wystarczy zarabiają żeby oplacić punkt 5

############# Strefa Czystego Transportu powinna zdecydowanie zostać zmniejszona i  swoim zasięgiem obejmować 2 obwodnicę Krakowa. Kurdwanów P&R, Nowy Bieżanów P&R, Czerwone Maki P&R, stacja kolejowa Kraków Płaszów, Szpital Św. Rafałą Przed wprowadzeniem SCT należy wykonać wiarygodne badania, które określą wpływ wprowadzonych ograniczeń na jakość powietrza. Poza tym, SCT nie 
powinna obejmować mieszkańców Krakowa oraz samochodów zasilanych LPG.

Mieszkańcy Krakowa powinni całkowicie zostać wyłączeni spod wymogów SCT. SCT powinna obejmować mieszkańców spoza Krakowa oraz osoby podróżujące tranzytem. Spod zakazu wjazdu do SCT powinni  zostać całkowicie zwolnieni mieszkańcy Krakowa. Dodatkowo spod zakazu wjazdu do Strefy powinny zostać 
zwolnione pojazdy przeznaczone do sportu samochodowego.

############# w tej chwili nie ma tam gdzie się  zatrzymać Bzdura Biznes musi się  kręcić jaka to ekologia kolejna danina dla utrzymania urzędu Krakowianie mogą przecież chodzić  pieszo a za chwilę stworzycie podatek od wspaniałego powietrza 
############# Żadnej strefy!!! Żadnej strefy!!! Lepiej powymieniajcie ludziom stare piece. Widać wyraźnie kiedy jest smog, zimą jak się pali byle czym. Żadnej strefy!!! Jak już ma byc strefa to dajcie 20 lat a nie wymóg wymiany aut na ludziach. Żadnej strefy!!! Głupota, nie wjedzie starsze auto z małym silnikiem ale nieco młodsze z wielkim już tak? Żadnej strefy!!! Żadnej strefy!!!
############# Rynek główny plus tam gdzie jest strefa b dla kierowcow Max do ale 3 wieszczow Euro 4 do 2027 diesel euro5 do 2032 i  euro 6 dla diesla od 2032 ludzie muszą mieć czas a poza tym norma euro 5 jest już bardzo ekologiczna. Bez sensu ludzie oscienni często pracują i  napędzają budżet miasta chodzą do centrum i wydajny tu pieniądze więc jest to bezsensu Rozwiązanie godzinowe dzienne okey ale miesięczne? 
############# Strefę ograniczyć tylko do ścisłego centrum Krakowa. Idea tworzenia stref czystego transportu jest bzdurą ponieważ powietrze w tym spaliny nie mają granic i  tworzenie takich stref prowadzi jedynie do wykluczenia społecznego mniej zamożnych obywateli  kraju. Proszę podejść 

do problemu poważnie. Co z osobami niepełnosprawnymi z okolic Krakowa którzy będą chcieli  zrobić np zakupy lub skorzystać z usług rehabilitacyjnych w jakieś części Krakowa a ich sytuacja życiowa nie pozwala na zakup nowego samochodu spełniającego wymogi - takie 
osoby mają często problem z poruszaniem się komunikacją publiczną więc dostęp do pewnego rodzaju usług może zostać im znacząco utrudniony poprzez wprowadzenie nic nie zmieniającej tak naprawdę strefy.

Strefę ograniczyć tylko do ścisłego centrum Krakowa. Si lniki  diesla euro 5 lub rok produkcji  2009. Si lniki benzynowe rok produkcji  samochodu 2001. Jeśli  już wprowadzać strefę czystego transportu to dla wszystkich zarówno mieszkańców Krakowa jak i  osób z poza Krakowa. Skoro twórcy pomysłu tworzenia stref czystego transportu mają  w sercu troskę o zdrowie i  życie osób narażonych na oddychanie powietrzem 
zanieczyszczonym to niech populistycznie nie wprowadzają wyłączeń dla mieszkańców Krakowa - bo zdaje się że robią to tylko dla poparcia wyborczego. W tym wypadku pozostawiając to wyłączenie stworzycie jedynie strefę czystego absurdu.

I ten punkt pokazuje właśnie prawdziwe intencje pomysłodawców - obciążenie nowym podatekiem obywateli  i  zrobienie więcej miejsca na drogach i  miejscach 
parkingowych tym uprzywilejowanym a nie troska o zdrowie mieszkańców 

Osoby niepełnosprawne posiadające kartę powinny być zwolnione z obostrzeń 

############# Nie Nie Nie Nie Nie Nie
############# Uważam, iż wprowadzenie SCT na obszarze praktycznie całego miasta, nie ma uzasadnienia. Jeżeli  już strefa musiałaby istnieć, powinna być jak najmniejsza, np obejmować obszar w Śródmieściu wielkości rzędu 0.2 km kwadratowego. Przekroczenie średniorocznej normy 

dwutlenku azotu, nastąpi ło  tylko na obszarze o takiej powierzchni, co stwierdzono w oceanie jakości powietrza GIOŚ za 2023r. Należy wspomnieć, że to właśnie przekroczenie tej normy ma być ustawową przesłanką do wprowadzenia strefy.Co więcej ustalenie SCT na mniejszym 
obszarze, jest możliwe i  to urzędnicy miejscy przyznawali  w konsultacji . Dla porównania obszar SCT w Warszawie wynosi 7 procent powierzchni miasta. Wprowadzenie SCT na tak dużym obszarze Krakowa, utrudni również mieszkańcom ościennych gmin dojazd do swoich 
miejsc pracy, szpitali  i  urzędów. 

Powinien być udostępniony dojazd bez względu na normę emisji  spalin, do wszystkich szpitali , oraz parkingów P+R 

############# Sprzeciw Sprzeciw Sprzeciw Sprzeciw Sprzeciw Sprzeciw
############# Strefę należy ograniczyć tylko do centrum miasta. Ograniczenia powodują wykluczenia wśród społeczeństwa. Utrudni to funkcjonowanie osób starszych ,niepełnosprawnych i  turystów. Uważam że tylko ściśle centrum powinno być w strefie. Pozostałe miejsca Krakowa powinny być dostępne dla wszystkich.   Bzurą jest ze to uratuje miasto. Żadne ograniczenia nie wpłyną na kondycję miasta.  Zanieczyszczenia nadal będą tylko np 2 km dalej. Stanowczo za mało. Nie każdego stać na nowy samochód. Mamy starzejący się model społeczeństwa. Bez sensu rozwiązanie. Mam wrażenie  że to kolejny sposób na biznes. Wszyscy powinni  być traktowani jednakowo. 
############# sct nie powinna obejmować tak dużego obszaru. Maksymalnie okrąg 3 obwodnicy. Po 2030 benzyna i  LPG również powinny być zaostrzone do euro 5. Bardzo pozytywnie
############# Obszar SCT nie powinien obejmować całego miasta. Powinien obejmować co najwyżej. tylko strefy obecnego płatnego parkowania. Obecna propozycja uderzy w większą część mieszkańców Krakowa ta uboższa. Bogaci i  tak mają samochody które spełniają zaproponowane 

wymogi więc im i  tak wszystko jedno . Może najpierw skupić się na skończeniu obwodnicy Krakowa i  poszerzeniu do trzech pasów. Od razu zmniejszy to ruch przez miasto oraz rozładuje obecne niebotyczne korki. Dlaczego za wieloletnie nieprzemyślane decyzję zabudowywania 
ciągów wentylacyjnych w Krakowie mają płacić mieszkańcy Krakowa takimi utrudnieniami.Najpierw  ułatwienie ludziom zmiany pieców, obniżenie ceny biletów komunikacji miejskiej, dobudowanie nowych P+R a nie wprowadzanie tak drakońskich przepisów 

Zaproponowany obszar SCP jest nie do przyjęcia. Uwagi i  propozycje jak wyżej Zaproponowane wymagania są niesprawiedliwe. Jeżeli  starsze pojazdy przechodzą przeglądy techniczne to nie powinno się tak dzielić społeczeństwa 
mieszkańców Krakowa. Wojna na Ukrainie, przyjęcie tak wielu uchodźców cofnęło nas ekonomicznie o wiele lat. Szczególnie dotyka to starszą część 
mieszkańców Krakowa  A teraz nakłada się na nich kolejne bardzo duże koszty i  utrudnienia w codziennym życiu, dojazdu do sklepów, przychodni, miejsc 
kultury itp

Dla mieszkańców Krakowa  dla obecnie posiadanych samochodów okres wyłączenia powinien być bez ograniczeń. Zaproponowane ograniczenia  w projekcie powinny zacząć obowiązywać dla samochodów zakupionych po dniu wejścia w życie projektu  Takie rozwiązanie wyklucza przyjazd do Krakowa osób z niższymi dochodami. To w nich to uderzy. Wygląda tak jakby Kraków miałby być tylko dla bogatych. Samochody posiadane przez mieszkańców Krakowa przed wejściem w życie projektu nie powinny być objęte żadnymi ograniczeniami . Kolejną grupą 
zwolnioną powinni być seniorzy 

############# Oczywiście ze trzeba, Najlepiej zostawić ja taka jak strefa płatnego parkowania. SCT to jak zwykle rozwiązanie za zamożnych. Najpierw niech będzie wydajny transport komunikacji a później SCT 1. dojazd do wszystkich P+R, wszystkich szpitali  oraz instytucji  medycznych. Powinien być Limit CO2 - nie ważne jaki ale taki sam dla wszystkich. A nie to czy ktoś ma młodsze czy starsze auto.

Są zle dobrane bo wyznacznikiem powinno być i lość emisji/ pojazd bez względu na wiek. Samochód diesel z 2008 r produkuje mniej zanieczyszczeń niż 
BMW X7 z 5.0 l  diesel. I i lość emitowanych zanieczyszczeń powinna być wyznacznikiem. Tak samo jak na drogach nie wazne jakie auto wazny jest l imit 
prędkości. Takie rozwiązanie było by sprawiedliwe. Uwazam ze diesel z euro 5 nie jest większym trucicielem niz wspomniane powyżej BMW. 
Przykład: 
1. Citroen C5 III Tourer 2.0 HDi FAP 140KM 103kW 2008-2017 - Emisja CO₂ 134 g/km
2. BMW X7 SUV 3.0 40d 340KM 250kW 2020-2023 Emisja CO₂ 173 g/km euro 6d 
3. BMW X7 SUV M Facelifting 4.4 M60i 530KM 390kW od 2022 Emisja CO₂ 303 g/km euro 6d

Na dzień dzisiejszy to 5 lat. ale po 30 roku l imit będzie max 12 L. to mało - powinno być min 18 lat. - społeczeństwo nie jest zbyt zamożne. Pomysł Hipokryty. 
Powinien byc l imit CO2 a tem co przekracza i  chce wjechać powinien płacić, przykład: 
 l imit np 150 g CO2/km 
Opłaty: 
Za kazde 10 g/km powyzej normy 100 zł/ miesiąc - Albo cokolwiek innego.  Generalnie Ci co przekroczą 200 g/km powinni płacic 500 lub 800 miesięcznie za 
zatruwanie. 

Powinny byc wskazane cene na co to ma pójść. A pomysł słaby bo i  tak uderza w tych co biedniejsi  sa. Bo jak miałby ktos 500/miesiac na jazde po miescie - to 
 zapewne kupił by sobie nowsze auto. 

############# Powinna być jak najmniejsza Wszystkie miejsca opieki zdrowotnej i  użyteczności publicznej, sądy, urzędy, sspitale W Europie nie spotkałem się ograniczeniami wyższymi niż euro4 Albo wszyscy albo nikt. Jestem przeciwny wylaczniom. Albo wszyscy albo nikt. Jestem przeciwny wylaczniom. Albo wszyscy albo nikt. Jestem przeciwny wylaczniom.



############# Strefa powinna obejmować tylko pierwsza obwodnicę 
Dopuszczone do ruchu tylko i  wyłącznie służby miejskie
Żadne inne pojazdy nie mogą wjechać 
Prywatne czy dostawcze nawet elektryczne lusterka 

Bez ograniczeń powinno się wjeżdżać do trzeciej obwodnicy 
Zabytkowe auta i  inwalidzi bez ograniczen

Niższe normy euro połączone z emisja CO2 i  tlenków azotow  w przypadku aut miejskich malolitrazowych
Tak aby nie decydowało tylko norma 💶

Mieszkańcy Krakowa powinni do śmierci technicznej jeździć swoimi autami
Kupionymi przed uruchomieniem sct

To jest zmiana nazwy z sct na scb(strefa czystego biznesu,)
Auto jak zrobi opłatę już spełnia normy i może wjeżdżać?. Nie zatruwa powietrza?
To jest nieuczciwe i  niesprawiedliwe społecznie
Jeśli  po opłaceniu wjazdu już jest ekologiczne 
To dobry pomysł
Ale jeśl i  dalej emituje nadmiernie poza ustalone normy spaliny  i  może wjechać 
To to jest SCB jak powyzej

Auta specjalne zabytkowe historyczne powinny jeździć bez ograniczeń 
Warunek kupione przed wejściem sct 

############# Uważam, iż strefy powinny umożliwiać wjazd na parkingi P+R gdyż parkingi te pełnią również funkcję ograniczenia emisji  spalin i  pozostawienie na nich samochodu i  skorzystanie z komunikacji  miejskiej powinno być zdecydowanie umożliwione, szczególnie dla osób 
dojeżdżających spoza granic strefy, którzy tak szybko nie zmienią samochodu a ich życie koncentruje się w Krakowie (studia, praca).

Wszystkie Park and Ride powinny wchodzić w ten zakres Dla samochodów benzynowych wprowadzić najpierw Euro3 lub wyższe. Opłata 500zł miesięcznie jest za wysoka. Prosiłbym o przedstawienie podstawy takiej wysokości opłaty w przeliczeniu na użytkownika pojazdu. Studenci studiujący w Krakowie, mieszkający poza nim dojeżdżający samochodem.

############# Wpisałem przez pomyłkę ust.3. SCT obecnie powinna być ograniczona granicami I Obwodnicy ( I Ringu ) miasta.
Po skończeniu budowy i  domknięciu następnych ringów miasta ( m.in. Trasy Zwierzynieckiej, Trasy Pychowickiej, Trasy Bagrowej i tp., i td. ), po 
skończeniu budowy miejskiego odcinka S7 SCT mogłaby być poszerzona do granic II Obwodnicy ( II Ringu ). I tyle!!!.
Po co SCT w Nowej Hucie, która ma szerokie ulice?
Wprowadzić zakaz jazdy dla aut si lnikiem diesla.

Wyłączenie dotyczące stałych mieszkańców Krakowa powinno obowiązywać min. 10 lat a nie 5 lat. Nierealne że względu na brak egzekwowania takiego rozwiązania, chyba, że wrócą rogatki miejskie z szlabanami tak jak na płatnych odcinkach autostrad.
Generalnie korzyść powinni  mieć stali  mieszkańcy Krakowa a nie przyjezdni.

Poza stałymi mieszkańcami i  autami specjalnymi, jak np. pogotowie ratunkowe, pogotowia techniczne, straż pożarna, policja, wojsko, służba więzienna, 
służby miejskie, auta służbowe firm mających siedzibę w Krakowie, auta jednostek kultury mających siedzibę w Krakowie, zabytkowe, auta należące do 
kościołów i związków wyznaniowych z siedzibą w Krakowie, auta do przewozu niepełnosprawnych i  dla inwalidów z ograniczeniem ruchowym i to chyba 
wszystko.

############# Uważam, że projekt jest hipokryzją - raporty dotyczące emisji  zanieczyszczeń wyraźnie wskazują, że transport ma minimalny wpływ na jakość powietrza w miastach, w szczególności dla najgorszych zanieczyszczeń jak cząstki stałe, związki aromatyczne, czy metale ciężkie. 20 
letni golf, pod warunkiem utrzymania go w dobrym stanie technicznym nie emituje więcej (a czasem nawet mniej) od najnowszych pojazdów. Jedyne, co może mieć realny wpływ i  na co należałoby zwrócić uwagę, to pojazdy o złym stanie technicznym, z którym z daleka widać 
wyraźną emisję podczas ich jazdy, które sa uciążliwe dla innych podróżujących, pieszych oraz mieszkańców. Uważam, że jeżeli  realnie Miastu zależałoby na jakości powietrza, to powinno zadbać o ten czynnik i  zabierać dowody rejestracyjne niesprawnych pojazdów - ich jest 
ki lka procent, a mogą emitować większość zanieczyszczeń z wydechów pojazdów. Tym bardziej, że zwykła kontrola wzrokowa pozwala na ich selekcję. Niestety, projekt jest niczym więcej jak lobbingiem firm motoryzacyjnych pod pretekstem ekologii , więc niestety moje słowa nic 
nie zmienią. Jeżeli jednak mogłby miec minimalny wpływ to apeluję o wydłużenie czasu wprowadzania SCT, tym bardziej po zmianach jakie dojście Trumpa do władzy generuje w obecnej polityce i  wykonania badań oraz pomiarów, czy moje słowa przypadkiem nie są poprawnym 
kierunkiem. Pozdrawiam pp. 

Jak karanie ludzi finansowo za ich złą sytuację finansową - absurd. 

############# Nie należy wprowadzać takich ograniczeń w mieście. Generuje to koszt życia dla mieszkańców Krakowa ale również przedmieście na jeszcze wyższy poziom, i  tak już jeden z najwyższych. Centrum, dojazd do własnych posesji, centra handlowe, ogólnie jestem przeciwna ograniczeniem. Stare samochody jeśli  nadal są używane to są mniejszym zaśmiecanie i  generowanie złego wywu na środowisko niż elektryk wyrzucony na śmieci po 5 
latach użytkowania. Więc ten punk bez ograniczeń. Z resztą i lość takich samochodów nie jest duża. 

Nie można karać mieszkańców za pro środowiskowe zachowanie poprzez posiadanie długofalowo samochodu, prze co zmniejsza wpływ na środowisko. Tu bez ograniczeń dla mieszkańców Kolejny ukryty podatek albo kara za pro środowiskowe zachowanie poprzez nie generowanie elektro i mechanosmieci!!! Absolutnie jestem przeciwko I znowu grupy uprzywilejowane i  te które płacą karę. Jestem przeciw podziało 

############# granicą powinna być II obwodnica Krakowa, max III Park&Ride Kurdwanów, Park&Ride Czerwone Maki, Park&Ride Nowy Bieżanów, Stacja Kolejowa Kraków Płaszów Brak przedłożonych badań z co najmniej z ki lku lat dot. emisji  zanieczyszczeń samochodów osobowych i  dostawczych, w rozróżnieniu na dzielnice 
Krakowa i  wpływu tych emisji na stan powietrza.  

strefa nie powinna obowiązywać dla mieszkańców Krakowa Pobieranie opłaty mija się założonym celem. Należy przedstawić w jaki sposób będą wykorzystane wniesione opłaty w celu poprawy jakości powietrza. samochody przeznaczone do sportu np. rajdowe

############# przede wszystkim uważam że wprowadzanie tego typu strefy jest bezsensowna, pod osłoną dbania o czystość powietrza wprowadzane jest ogromne ograniczenie szczególnie dla osób nie dość zamożnych aby nabyć nowy samochód (spełniające dane wymagania). W takiej 
sytuacji znajdzie się szerokie grono osób, nie da się zaprzeczyć iż nowe samochody są stosunkowo drogie oraz że taka inwestycja w momencie poczynienia nie daje pewności bezpieczeństwa przed przyszłymi zaostrzeniami ograniczeń. Pomijając tak fundamentalną kwestię 
zostaje jeszcze pytanie co zrobić z samochodami których nie będzie można użytkować dłużej ? ich cena spadnie również diametralnie więc jedynym wyjściem jest utylizacja... oczywiście w trosce o środowisko na pewno obędzie się bez zanieczyszczeń (ironia). Należy zwrócić 
uwagę na aspekty takie jak zamożność mieszkańców Krakowa. Rozsądnym rozwiązaniem mogło by być rozłożenie tego projektu na dłuższy okres w czasie oraz powstrzymać się od rygorystycznych rozwiązań. Tym samym uważam że jest to złe rozwiązanie rozważam ewentualne 
wprowadzenie ograniczeń jedynie w ścisłym rynku choć przez natężenie ruchu występujące w tamtym obszarze wątpię czy jest to na tyle istotne.

uważam że strefa nie powinna mieć miejsca i  że przynosi więcej szkody dla mieszkańców niż pożytku. uważam że jeżeli  faktycznie w Krakowie miało by być czyste powietrze powinniśmy również zażądać braku możliwości wjazdu nowych samochodów nie 
spełniających tych wymagań oraz zezwolić na wjazd samochodów starszych które mimo lat mają małą emisję.

uważam że rozsądne było by wydłużenie tego okresy przynajmniej do 10 lat oraz umożliwienie osobom mniej zamożnym oraz studentom możliwość korzystania z samochodu przez te lata. pretekst dbania o środowisko w celu zapełnienia kieszeni... to chyba jedyna prawdziwa ocena... uważam że osoby z niskim dochodem powinny być również z tego wyłączone

############# Uważam,  że nie powinno się jej wprowadzać w ogóle Powinno móc się dojechać do każdego miejsca. Uważam że SCT to jest wykluczanie ludzi ze względu na status majątkowy. Każdy czy to mieszkaniec Krakowa czy osoba spoza miasta powinny moc dojechac do miejsc do których potrzebują dotrzeć niezależnie od swojego wielkości portfela i  auta na które mogą sobie pozwolić. Nie dość że kogoś nie stać na dobre nowoczesne auto co oznacza że nie ma pieniędzy to jak jeszcze można taką osobę obciążać dodatkowymi kosztami. To jest 
bardzo niesprawiedliwe traktowanie ludzi, brak równości, brak dostępności i  pogłębianie rozwarstwienia społecznego.

############# Niepełnosprawności i  zatrudnieni  miasta Krakowa powinni mieć wjazdi studenci Do wszystkiego  powinno być dojazd Nie tylko dla mieszkańców. A ci  vo pracoju to co !dyskryminacja Po***ane 
Leczcie się. Zmniejszczie deweloperke 

A reszta **** 

############# Stefa w danej propozycji  obejmuje prawie całe miasto, powinna być mocno ograniczona tylko i  wyłącznie do ścisłego centrum.

Pomysł przedstawiony w projekcie ustawy jest jakiś ewenementem na skale światową. Podobna wielkością % strefa działa chyba tylko w Londynie, ale ona dotyczy tylko i  wyłącznie samochodów ciężarowych (LEZ). ULEZ, dotyczy tylko dzielnic centralnych.

--- Są za wysokie, zwłaszcza dla Diesli. Stopniowanie powinno być zdecydowanie powolniejsze.
Jeżeli  chodzi tutaj o prawdziwą ekologie i  zdrowie mieszkańców to zastanawiam się dlaczego nie ma pomysłu wykluczeń lub innych norm dla 
samochodów zasilanych LPG? Spalenie LPG jest dużo bardziej czyste od innych paliw i  jest to informacja dostępna w wielu źródłach. Badania 
przeprowadzane dla różnych typów samochodów pokazują wyraźnie zmniejszenie emisji  spalin przy zasilaniu gazem w odniesieniu do benzyny przy 
jednoczesnym zachowaniu porównywalnej dynamiki jazdy. Te same samochody, które podczas zasilania benzyną spełniają normy emisji  spalin EURO 3, 
bardzo często na gazie uzyskują wyniki o klasę wyższą - np. na poziomie normy EURO 4.

Wykluczenie powinno obejmować wszystkich, nie tylko mieszkanców a strefa powinna być ograniczona. Jawny skok na pieniądze i  kolejny parapodatek. Jest to pogłębienie dzielania społeczeństwa na uprzywilejowanych bardziej i  mniej. Jeżeli  ktoś zapłaci, to 
oczywiście może dalej smrodzić i  nie spełniać norm? Gdyby ludzi było stać na nowsze samochody, sami by je chętnie zmieniali.
Wykluczenie powinno być dla wszystkich, nie tylko dla mieszkańców.

Czy ktokolwiek zbadał lub przedstawił statystyki na temat wpływu pojazdów zabytkowych przy ich i lości i  skali  częstotl iwości ich pojawiania się w 
mieście? Skąd wzięła się l iczba 50 x do roku jako ograniczenie? Nawet w Warszawie nie zostało to tak bezsensownie ograniczone.

Prowadzi to do niszczenia historii  i  dorobku, ludzie posiadają takie samochody żeby właśnie od czasu do czasu przejechać się do miasta, pokazać 
młodszemu pokoleniu historie motoryzacji . 
Teraz każdy będzie musiał l iczyć i le razy w tym roku przekroczył znak SCT. Pomijając już niszczenie wszystkich lokalnych biznesów opartych o wynajem 
takich samochodów do ślubu czy na inne wyjątkowe dni.

############# Wewnątrz Plant. Strefa to bardzo nieprzemyślany projekt ,który przyniesie wyłącznie straty. Zawyżone wymagania. Ludzie jeżdżą tym czym muszą. Strefa to projekt , który obije się czkawką radnym, reszcie przyniesie straty. Najlepiej 1000zł. dziennie . Wtedy powietrze będzie krystaliczne. Pozdrowienia dla emerytów jadących ze zgrzewką wody na rowerze pod parasolem, którzy mając całe 2000 zł emerytury złośliwie nie chcą kupić nowego 
samochodu

############# Dlaczego do Prokocimia można będzie dojechać, a do innych szpitali  nie? 
Taki zapis to tylko próba złagodzenia utrudnień, która tylko spowoduje większy gniew ludzi chorych.
Taki zapis to coś na zasadzie: damy im to, może "łykną" , a my będziemy mieli  argument jak to dbamy o zdrowie. No bzdura.

Wyznaczone nowe standardy są zbyt ostre dla osób mieszkających w gminach przyległych do Krakowa i  pracujących w Krakowie. Jak nie wiadomo o co chodzi, to wiadomo, że chodzi o pieniądze.
Opłaty tak, ale nie dla ludzi pracujących jako kierowcy taxi w Krakowie (własnymi autami), a mieszkających w pobliżu Krakowa.

Powinni  być uwzględnieni taksówkarze, którzy prowadzą jednoosobową działalność gospodarczą i  jeżdżący własnymi samochodami - na warunkach jak 
mieszkańcy Krakowa.
Dlaczego ja, pracujący w krakowskiej korporacji  taxi i  mieszkający w Krakowie będę mógł pracować jeszcze 5 lat moim samochodem nie spełniającym 
nowych norm, a mój kolega z korporacji , posiadający taka samą l icencję jak ja - tylko mieszkający dosłownie kilka ki lometrów poza granicami Krakowa - 
będzie musiał znaleźć fundusze na zmianę auta albo opłacać swój wjazd do pracy. Jest to niesprawiedliwe. 

############# a co z osobami mieszkającymi w krakowie albo studentami którzy nie mają zameldowania w krakowie. Ich samochody nie zawsze spełniają normy a jednak część z nich również potrzebuje sie jakoś przemieszczać, szczególnie z rejonów z których połączenie komunikacyjne do 
krakowa jest mocno czasochłonne

############# Centrum Krakowa.
############# Granica strefy Rynek Główny do Plant, ewentualnie rozszerzenie do Alei Trzech Wieszczów za wyjątkiem dojazdu do szpitala onkologicznego i  szpitala im. Dietla (osoba chorująca na nowotwór na pewno nie jest w stanie wymienić samochodu ani korzystać z taxi). Konieczne jest zapewnienie dojazdu do każdego SORu w każdym szpitali  inaczej wszyscy pacjenci z okolic Krakowa będą korzystać z SOR szpitala w 

Prokocimiu co doprowadzi do jego przeciążenia!!!
Wjazd dla wszystkich samochodów spełniających wymagania okresowych badań technicznych.
Różnicowanie wg normy emisji  spalin powoduje, że duży samochód euro6 wjeżdżając do SCT codziennie emituje więcej spalin niż samochód euro4 
wjeżdżający jeden raz w tygodniu! Lepszym byłoby różnicowanie ilości dni, w które dany pojazd mógłby wjechać do SCT. 

Wyłączenie powinno dotyczyć mieszkańców i osób mających stałe zatrudnienie lub uczących się w Krakowie. Wyłączenie dla samych mieszkańców jest dyskryminujące, a osoby pracujące w Krakowie są "karane" za to! Złe rozwiązanie: opłata za wjazd oznacza, że parkując w Krakowie przez cały dzień będziemy ponosić opłaty jednocześnie za poruszanie się i  postój... To 
nieprzemyślane i  niekonsekwentne!

Lepszym rozwiązaniem byłoby ustanowić l imit dni w miesiącu, w które można wjechać do SCT. Umożliwiłoby to przyjazd na umówioną wizytę u lekarza, 
dentysty, w urzędzie. Np. wjazd dla samochodów euro4 tylko 1 dzień w tygodniu, euro5 - 2 dni w tygodniu itp.

 Innym rozwiązaniem mógłby być l imit kilometrów na miesiąc np. euro4 - 300km, euro5 - 600km itp. 

Wyjątki powinny dotyczyć również osób mających stałe zatrudnienie lub uczących się w Krakowie. 

############# Nie należy wprowadzać takiej strefy w aktualnym stanie Jeżeli auto bez zastrzeżeń przechodzi badania techniczne spełniając wymogi choćby spalin dla rocznika/silnika - nie powinno być wykluczone z 
możliwości jazdy po całym mieście 

Auta należące do mieszkańców powinny - po przejściu badań technicznych - bez ograniczeń wjeżdżać do miasta 

############# Jestem przeciwny strefie czystego transportu, w całości należy ją zl ikwidować.
############# Proponuję ograniczyć strefę przebiegiem ulic - Powiśle, Straszewskiego, Podwale, Dunajewskiego, Basztowa, Westerplatte, Gertrudy, Powiśle. Do tego centrum dzielnicy Kazimierz - obszar pomiędzy Dajwór, Warzyńca, Bożego Ciała, Miodowa. W przypadku ograniczonej strefy jak w pkt.1 nie ma takie potrzeby, inaczej trzeba zapewnić dojazd do wszystkich ważnych punktów miasta:

- wszystkie szpitale i  inne ważne placówki medyczne
- wszystkie urzędy (UMK, Starostwo, Urząd Wojewódzki)
- sądy
- prokuratury
- stadiony (Wisła, Cracovia i  inne)
- inne ważne obiekty 
- duże centra handlowe i  galerie

EURO1 dla samochodów benzynowych
EURO4 dla samochodów z silnikami diesla

Należy takie samo wyłączenie powinno być dla mieszkańców aglomeracji (gminy graniczące z Krakowem) rozwiażanie jest słuszne - opłaty powinny być symboliczne - 1 zł/h, 10zł/dzień i  100 zł/miesiąc Należy wyłączyć całkowicie auta historyczne (bez dalszych warunków)
Należy wyłączyć seniorów (emeryci i  renciści) - myślę że warunkiem powinna być emerytura lub renta a nie określony wiek

############# SCT wewnątrz 1 maksymalnie 2 obwodnicy. Jest wiele miejsc do których muszą dojechać mieszkańcy gmin ościennych, nie wsystko da się załatwic transportem publicznym. Benzynowe euro 3 ,diesle euro 5 Bez znaczenia Może być,  jednak 500 zł miesięcznie to spory wydatek . Propozycja jest słuszna, jedynie l imit 50 razy jest za niski.
############# Jej brak To nie ma sensu z uwagi na konieczność dojazdu tam Przynajmniej o 5 lat starsze samochody Mieszkańców nie powinno to obowiązywać To tylko pokazuje że chodzi o pieniądze a nie o ekologię W braku spójności reszty przepisów ciężko się do tego odnieść 
############# Skoro planuje się zakazać wjazdu samochodom niespełniającym norm, dobrze by było zapewnić miejsca parkingowe przy granicach miasta lub w innych miejscach które na to pozwalają.  Dobrze by było też pomyśleć o zwiększenie l iczby kursów komunikacji miejskiej. 

Komunikacja podmiejska równie powinna być rozbudowana, tania dla mieszkańców i korzystna finansowo dla gmin podmiejskich.
Stanowczo jest to zbyt mała i lość miejsc do których można będzie dojechać.  Na l iście powinny się znaleźć jeszcze wszystkie szpitale, przychodnie, urzędy,  
sądy, powinno się dawać dostępność do tych miejsc również osoba niepełnosprawnym. 

Skandal i  dyskryminacja! Brak równouprawnienia.  Albo wszyscy albo nikt nie powinien korzystać z takich uprawnień.   Gminy podmiejskie powinny wprowadzić podobne zasady dla mieszkańców Krakowa za korzystanie z Środowiska naturalnego. Niepełnosprawni korzystający z odpowiednio oznakowanych samochodów,  pracownicy zatrudnieni na terenie miasta, oznaczenie samochodu. 

############# Granica tylko w obszarze płyty Rynku Głównego w Krakowie. Nie ograniczać wjazdu żadnych pojazdów, bez l imitu. Dla mieszkańców wjazd zawsze, bez względu na normę pojazdu. Niech wszyscy wjeżdżają jeśl i mają potrzebę. Wszyscy mieszkańcy bez ograniczeń mogą wjeżdżać do strefy. 
############# SCT powinna obejmować obszar od II obwodnicy w stronę Centrum. Powinien zostać zapewniony dojazd do stacji  PKP Kraków Główny. Dla Diesli  powinien być dopuszczony Standard Euro 4, bez względu na rok produkcji .
############# Wniesienie opłaty zmniejszy czystość spalin? Czysta bzdura. Jak zwykle tworzy się jakąś furtkę. Układ zero-jedynkowy. Można albo nie można. Tyle w temacie. Rozmnożą się nam pojazdy specjalne. Co to znaczy grupa społeczna? Czym bardziej będzie ta procedura klarowna tym bardziej spełni pokładane w niej 

nadzieje. 
############# Akceptuję proponowane granice strefy! Uważam że to jest dobra propozycja Uważam że propozycja jest miarę rozsądna, docelowo powinno się dążyć do dalszej redukcji pojazdów spalinowych w Krakowie Proponuję skrócenie do okresu do 3 lat; ale lepiej 5 lat niż brak SCT Akceptowalne, ale wolałbym rosnący cennik który pozwalałby wjechać incydentalnie, ale podnosiłby koszt wielokrotnych wjazdów. Uważam że jest zbyt dużo wyjątków.
############# Centra Medyczne, wizyty u specjalistów w trybie ambulatoryjnym, wszystkie parkingi park and ride na obrzeżach miasta W mojej ocenie osoby, ktore zakupily samochod nie spelniajacy standardow euro, w szczegolnosci rygorystycznych wymogow dla diesla powinny miec 

mozliwosc jezdzenia po Krakowie, dopoki ich samochod przechodzi przeglady. Trudno wymuszać i  wykluczac komunikacyjnie osoby fizyczne, ktorych nie 
stać na zakup nowego auta. Szczególnie że wyprodukowanie nowego auta przecież również zostawia ślad węglowy. Jednocześnie proponuję, że jeśl i ktoś 
po wejsciu ustawy kupilby samochod nie spelniajacy zaproponowanych norm, to powinny go obowiazywac bez zadnej karencji zaproponowane normy. 
Czyli  jesli  ktos ma sprawne auto, ktorego emisja jest akceptowalna wg przegladow powinien moc nim jezdzić, ale jesli  ktokolwiek, w tym inny 
mieszkaniec Krakowa odkupi takie auto po wejsciu ustawy, to nie ma karencji  i  wszystkie normy go obowiązują. Wtedy w sposob naturalny będzie 
zmniejszać się każdego roku i lość samochodów, ktorych docelowo nie chcemy w Krakowie, a nie będziemy w sposób nagły wymuszać natychmiastową 
zmianę auta np. na osobie mieszkajacej w gminie osciennej dojezdzającej do Krakowa czy na rodzicu, ktory np. Mieszka w Zabierzowie, a potrzebuje z 
chorym dzieckiem jezdzić do specjalistów. 

Mieszkańcy ościennych gmin graniczących z Krakowem również powinni  mieć 5 lat wyłączenia spod wymogów, gdyż często korzystają z infrastruktury Krakowa, dojeżdzają do pracy lub/i wożą swoje dzieci na zajęcia do Krakowa lub/i mogą chcieć dojechać na cmentarz do 
bliskich8, skorzystać z usług medycznych w trybie ambulatoryjnym, badań  i  wizyt u  specjalistow. W szczegolnosci jest to istotne dla osob, ktore zakupily samochod, ktory nie spelnia wymogow przed wejsciem ustawy. Trudno nagle wykluczać takie osoby z mozliwosci wjazdu 
do Krakowa. 

Ok, ale dla gmin osciennych powinna obowiązywać również 5letnia karencja. 

############# Ewentualna strefa czystego transportu powinna obejmować jedynie centrum. Powinno móc się dojechać wszędzie poza ścisłym centrum. Przedziały powinny być znacznie wyższe na początku, a dopiero stopniowo zmniejszać się co te 5 lat, nie tak drastycznie od razu. Dałabym 10 lat. Szczerze jest to kolejny projekt, do łupania pieniędzy z obywateli. Jeśl i już by powstały takie opłaty to raczej dziennie i miesięcznie.
############# Z każdym rokiem zmniejsza się liczba starych samochodów i po kilku latach większość samochodów będzie mieściła się w znacznie wyższych kryteriach 

emisji  spalin. Po co tworzyć coś co za 5 lat będzie znikomym problemem, a za 10 zniknie całkowicie (czytaj- znikną auta wiekowe będące największymi 
trucicielami)

############# Powinna obejmować stare miasto do aleji  i  ewentualnie Kazimierz Uważam że nie powinno obejmować całego miasta. Wjazd powinien być możliwy autami Euro 4 Okres powinien wynosić 10 lat bo nie wszystkich stać na wymianę samochodu. Opłata powinna wynosić maksymalnie 200 złotych na rok Emeryci i  renciści  powinni być zwolnieni. Urzędyi Policja Powinna nie być zwolniona. Jaka to sprawiedliwość kiedy instytucje państwowe i  urzędy miasta 
się wyłącza z wymogów a zwykli ludzie muszą płacić. Przykład powinien iść z góry.

############# Nie powinna być wprowadzana dla mieszkańców miasta Krakowa Mieszkańcy miasta Krakowa nie powinni być ograniczani Mieszkańcy powinni  być bezterminowo wyłączeni spod wymogów SCT Super Dlaczego pojazdy specjalne ?
############# Jestem przeciwniczką strefy czystego transportu. To nie jest działanie proekologiczne. Nowy samochód z normą euro 6 z dużym silnikiem, wyemituje więcej szkodliwych substancji  niż stary samochód z normą np euro3, ale z mniejszym silnikiem. 

Utworzenie strefy może leżeć w interesie kogoś kto odniesie wymierne korzyści, ale raczej nie będą to mieszkańcy miasta. Jakie będą koszty utrzymania strefy i  kto personalnie odpowie w przypadku gdy wprowadzenie strefy nie przyniesie zakładanych wyników?
A, że nie przyniesie szanse są bliskie 100%. Strefa, jeżeli  już musi powstać powinna obejmować bardzo mały obszar miasta, powodując możliwie małe koszty i  utrudnienia. 
W przeciwnym wypadku może od razu wprowadzić na granicy miasta znaki zakazujące wjazdu wszelkich pojazdów mechanicznych, a obok dużą tablicę z napisem SKANSEN. 
Gdzieś w okolicy należy też wybudować nowe miasto dla mieszkańców Krakowa zarządzane przez innych ludzi.

Jestem przeciwniczką strefy. Jestem przeciw strefie. Dlaczego  zaostrzono wymogi w stosunku do poprzedniego projektu?
Zamożniejsi  mają mieć więcej miejsca?

############# Uważam, żeby SCT jest zbyt szeroka. Jeśli  obszar szpitala w Prokocimiu może nie być objęty SCT to również obszar innych szpitali  oraz dojazd do nich  powinien być wyłączony z SCT np. Szpital 
Żeromskiego, JPII (tam również dojeżdżają osoby starsze, niepełnosprawne czy osoby pracujące na rzecz Krakowian oraz ludności z sąsiednich 
miejscowości). 

Dla samochodów z si lnikami Diesla można byłoby obniżyć standard do Euro5 w tym i przyszłym roku. Uważam, że osoby dojeżdżające spoza Krakowa są dyskryminowani w tym temacie. Brak dostatecznej komunikacji miejskiej w gminach ościennych jest często powodem konieczności dojazdu własnym samochodem, ceny biletów dla osób spoza KRK również nie są adekwatne 
(dużo wyższe opłaty w porównaniu do mieszkańców - bilet metropolitarny jest 2x droższy!), niewystarczająca l iczba miejsc parkingowych przy pętlach i/lub brak parkingów P+R (np. w Pleszowie). 

Mieszkańcy Krakowa mają bardzo tanie bilety okresowe, lepszą dostępność do autobusów i tramwajów, a l iczba samochodów poruszających się po ulicach KRK z tablicami rejestracyjnymi KR.... jest ogromna. Jak widać udogodnienia dla osób płacących podatki w KRK nie 
zachęcają do przesiadki na MPK. Warto pomyśleć co w tym temacie warto zrobić (odroczenie 5-letnie obowiązku odnośnie SCT dla mieszkańców nie sprawi, że ludzie zmniejszą emisję spalin). 

Uważam, że przerzucanie większości kosztów, wymuszanie większych opłat na osobach spoza KRK jest nie w porządku.
Czy analogicznie miejscowości ościenne powinny pobierać opłatę "klimatyczną" od Krakowian gdy Ci przyjeżdżają odpocząć na łonie natury (np. w Puszczy Niepołomickiej czy w Ojcowie)? Osoby, które odprowadzają podatek w KRK ale przeprowadziły się do miejscowości pod 
Krakowem będą przez 5 lat zwolnione z opłat i  obowiązku zmiany samochodu a ich wpływ na zanieczyszczenie będzie porównywalny do mieszkańca tej samej miejscowości, który płaci podatek do swojej gminy i  jest zmuszony dojeżdżać do pracy do Krk. Jest to ogromna 
niesprawiedliwość, zwłaszcza, że takie osoby korzystają z infrastruktury swojego miejsca zamieszkania a nie tylko Krakowa, w którym płacą podatek. 
Ponadto chcę zauważyć, że w cenie paliwa jest zawarta opłata emisyjna, która ma być przeznaczana na neutralizację skutków spalania paliw, czy zmniejszenia wpływu na środowisko - czy miasta borykające się z dużym zanieczyszczeniem korzystają z tych funduszy? 

Wielu osób nie stać na zakup nowego samochodu i  często z tego powodu nie będą mogły spełnić wymogów SCT, dodatkowe opłaty za możliwość wjazdu są 
 bardzo wysokie i  mogą odstraszać np. turystów czy osoby, które chciałyby spędzić czas w Krakowie korzystając z kina, sklepów, restauracji  czy innych atrakcji . 

############# Najnowsza propozycja SCT idzie w złym kierunku, kompromituje ideę racjonalnego zarządzania miastem. Przede wszystkim l iczne zwolnienia (mieszkańcy nie trują starymi pojazdami?) i  możliwość odpłatnego wjazdu dla trujących pojazdów są wodą na młyn przeciwników SCT, 
którzy uważają, że nie żadną ekologię i  jakość życia chodzi, ale o podstępne wyłudzanie pieniędzy.

To zła propozycja. Strefa powinna być strefą: obszarem, a nie labiryntem. Do szpitala w sytuacji  nadzwyczajnej i  tak będzie można dojechać każdym 
pojazdem, bo prawo przewiduje coś takiego jak stan wyższej konieczności. Jeśl i zostawią Państwo miejsca wyjęte spod SCT, to cwaniacy z miejsca 
wykorzystają te ul ice np. do stworzenia "nieoficjalnych" P&R (na trawnikach, na chodnikach itd.), Straż miejska jak zwykle "nie będzie tego widziała", a 
cwaniacy będą się cieszyć, że "oszukali  system". Tworząc takie propozycje zdają się Państwo mówić cwaniakom: "Kombinujcie, są możliwości, wystarczy 
chcieć".
Co do zasady brak wjazdu *prywatnym* samochodem nie oznacza braku dostępności. To powinna być podstawa polityki mobilnościowej. Jeśli  ktoś 
potrzebuje odwiedzić dom seniora, to może skorzystać z różnych innych środków poza prywatnym samochodem.

To fatalna propozycja. Jeśli  rzeczywiście chodzi o zdrowie, a nie o wyłudzanie pieniędzy, "gnębienie zmotoryzowanych" i  podobne bzdety, to ochrona zdrowia powinna być najważniejszym, merytorycznie decydującym argumentem. Każdy trujący pojazd truje, niezależnie, czy 
należy do Krakusa, czy nie. Ponadto dzielenie ludzi na takich i  innych prowokuje do dalszych podziałów. Co Państwo potem zaproponują? Podział na mieszkańców z i  spoza dzielnicy? Z ulicy? Osiedla? A potem co? Wiek? Płeć? Uroda? Punkty społeczne?

Poza tym idea SCT powinna być częścią systemowego ograniczania prywatnego transportu, bo oprócz trujących spalin ma on mnóstwo innych społecznie negatywnych efektów. Nie tylko o spaliny chodzi, ale także o hałas, zajmowanie przestrzeni, różne praktyki "kulturowe" 
(wyścigi, palenie gum, agresywne zachowania na drogach itd.). To wszystko powinno być ograniczone poprzez nowoczesne zarządzanie miastem, szczególnie gdy policja jawnie sabotuje swoją pracę i  obowiązki.

To jest kompromitacja idei ochrony zdrowia, a dodatkowo stwarza okazje do korupcji  moralnej. Wielu tzw. przedsiębiorców/dostawczaków odbierze to jako 
szantaż: płaćcie nam dodatkowo, a będziecie mogli  wjeżdżać swoimi gruchotami. I zapłacą, bo 500zł/msc to nic w porównaniu do kosztów reorganizacji  np. 
dostaw do sklepu. Ale wraz z płaceniem utrwali  się przekonanie, że nie o zdrowie chodzi, a o pieniądze.

Tylko dla osób z potwierdzoną niepełnosprawnością można i  trzeba zrobić wyjątki. Dlaczego zwolnione mają być campery? Dlaczego pojazdy historyczne? 
Bo co? Dlaczego pojazdy organizacji? Taksówek nie ma? MPK? Rower? Piechota? Musi być prywatny, stary trujący pojazd? Dlaczego "musi"? Tworzą 
Państwo okazję do cwaniactwa i kombinowania. Zaraz powtórzy się sytuacja z fikcyjnymi meldunkami, by dostać zniżkę na postój w SPP. Uczciwi ludzie 
płacą za korzystanie z ograniczonej przestrzeni, a cwaniacy cwaniakują, bo im Państwo stwarzają taką możliwość.

############# Tak. Należy ograniczyć strefę do ścisłego centrum. Tak, obszar poza pierwszą i  bwodnicą Akurat mieszkańcy Krakowa mają dostęp do w miarę dobrej komunikacji  zbiorowej. Mieszkańcy gmin ościennych są skazani  na dojazdy we własnym zakresie (brak park and ride, autobus co 2 godziny, itp) To pokazuje prawdziwy cel wprowadzenia sct - ukryte opłaty dla miasta
############# Uważam że SCT powinna być w obrębie rynku gdzie obecnie nie można już poruszać się samochodami .  A nie powinna utrudnić wjazdu do Krakowa osobom które pracują w nim. Obszar ten jest złą propozycją. Uważam że powinni mieć możliwość wjechania osoby z poza Krakowa które pracują w Krakowie ,bo niema odpowiednich parkingów przed strefą którą proponuje miasto. A poza tym czy osoby które mieszkają pod Krakowem są gorsi od mieszkańców Krakowa ? Wprowadzenie opłaty nie poprawi jakości powietrza a poza tym jeżeli  będzie taka opłata wprowadzona dla osób które mają starsze samochody to ich  nie 

będzie stać na opłacenie jak codziennie przyjadą do pracy na 8 h.
############# Euro 5
############# Stare Miasto i  Kazimierz Brak parkingów park and ride na południu Krakowa dla wjeżdżających od strony Myślenic, mogilan , Świątnik Euro 3 dla benzyny 

Euro 4 dla diesel
To nie jest ekologia a wyłudzanie pieniędzy od najbiedniejszych. Na zasadzie jak zapłacę to nie truje gdzie czesto nowsze samochody z dużymi silnikami 
emitują znacznie większe ilości toksyn niż te starsze ale w dobrym stanie

############# W ścisłym centrum miasta tj, 1 piesza obwodnica i Kazimierz Wszystkie punkty P+R, szpitale Euro 1 I 2 od 2026, euro 3 od 2028, euro 4 od 2030 włączając w to pojazdy ciężarowe, autobusy, specjalne, motocykle i  skutery Mieszkańcy powinni  mieć bezterminowy wjazdy własnymi pojazdami 10zl miesięcznie Zabytkowe/historyczne bezterminowo oraz pojazdy mieszkańców bezterminowo 
############# Strefa nie powinna mieć wyjątków dla mieszkańców. Surowe prawo powinno być równe dla każdego, tym bardziej że właśnie aspekt nierówności wobec prawa będzie pierwszą kwestią podniesioną w pozwie przeciwników nowej wersji . Należy zrobić to tak jak np. w Paryżu. Tak, nie powinno być wyjątków dla mieszkańców. Zilustruję to taką metaforą: to tak jakby powiedzieć, że cywilom nie wolno posiadać materiałów rozszczepialnych (promieniowanie jonizujące jest w tej samej grupie czynników rakotwórczych jak spaliny silników diesla), ale dla 

mieszkańców robimy wyjątek i  kto będzie chciał to przez 5 lat będzie mógł spacerować po mieście z próbką uranu albo kobaltu-60.
Kwota powinna być zaporowa, dużo większa niż to co zostało zaprezentowane na spotkaniu 9 stycznia. Nie powinno być wyjątków.

############# STC powinno objąć tylko ściśle centrum Krakowa Wyjątek powinny stanowić osoby mieszkające poza Krakowem, ale pracujące lub uczące się w Krakowie 
############# SCT powinno obejmować tylko ścisłe centrum Krakowa wyjątek powinny stanowić osoby mieszkające poza Krakowem ale pracujące lub uczące się w Krakowie
############# Tak. Ograniczyć tylko do ścisłego centrum Wojewódzki szpital dziecięcy na strzeleckiej, nocna i  świąteczna opieka zdrowotna, wszystkie inne placówki zdrowotne, szkoły podstawowe i  średnie, 

uezad skarbowy, zus, sąd, urząd wojewódzki, urząd miasta, komisariat wojewódzki, miejsca pracy setek tysięcy ludzi
Euro 4 w ścisłym centrum miasta.
Zaka parkowania pojazdów elektrycznych w parkingach podziemnych

Nie wprowadzc strefy tylko dać ludziom zarabiać żeby ich było stać na nowe pojazdy. Albo wjazd płatny dla wszystkich albo bezplatny Jak mierzyć 50wjazdo dla pojazdów zabytkowych?

############# Granica tylko w rejonie centrum miasta (rynek główny, śródmieście) Kraków nie powinien w całości być objęty strefą!!!! Ograniczenia są zbyt restrykcyjne!! Do niedawna była uznawana euro 5 teraz euro 6 powinno to zostać przywrócone do poprzednich ustaleń. Rok 
produkcji  diesel min 2010r. To pozwoli  krakowianom zmienić auta na które będzie ich stać. W obecnej formie jest to niemożliwe. W Krakowie 
problemem smogu nie są auta a Kopciuchy które w okolicznych miejscowościach palą czym chcą. Jakoś w wakacje nie ma smogu, a aut jest tyle samo. 
Ostatnie prognozy również nie pokazują przekroczenia norm smogowych. Strefa cała do kosza!!!!!

Trujesz ale płacisz? MOŻESZ JECHAĆ. Tylko pieniądze i  pieniądze. Strefa nie zostanie wprowadzona w trosce o środowisko a w trosce o pieniądze wpływające do 
budżetu miasta!!!! 

Uważam że wszystkie zasady sct są do wyrzucenia i  zmienienia ich na nowe, lepsze, z myślą o mieszkańcach a nie o kasie.

############# Ze względu na brak odpowiedniego miejsca na komentarz: ankieta jest skierowana do mieszkańców i mieszkanek Krakowa, ale w żaden sposób nie weryfikuje ich tożsamości. W wielu miejscach w internecie można znaleźć nawoływania do jej wypełnienia, przez co należy uznać, 
że jest zupełnie nie miarodajna.

Podstawowym celem SCT wydaje się być ograniczenie emisji  tlenków siarki i  azotu do powietrza w mieście. Symboliczna opłata nie będzie temu przeciwdziałać - 
 tym bardziej, że nie różnicuje w żaden sposób i lości emisji . Wjazd powinien być całkowicie niedozwolony pod groźbą mandatu. Ponadto chciałbym, aby 
informacja o zgromadzonych w ten sposób środkach była całkowicie jawna i  ogólnodostępna, a same pieniądze przeznaczone w całości na rozwój transportu 
publicznego w mieście.

Uważam, że 50 dni , w których pojazdy historyczne nie będą ograniczone, to zdecydowanie za dużo. Nie widzę podstaw do traktowania pojazdów 
należących do "kościelnych osób prawnych" wyjątkowo. 

############# Uważam, że wszystko jest w porządku Ten obszar jest dobrą propozycją Wjazd powinny mieć tylko auta z normą euro 6 i  od rocznika 2010 Mieszkańcy Krakowa powinny mieć min 5 lat okresu wyłączenia Uważam, że nie p9winno się takich pojazdów wpuszczać wogóle Uważam, jeśl i  samochód jest na bieżąco serwisowany i  dbamy, powinna być taryfa ulgowa
############# Strefa powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum Krakowa, wokoło Rynku Głównego. Ludzie z poza Krakowa pracujący w innych miejscach posiadający starsze auta będą potraktowani jak ludzie gorszego sortu. Mój samochód Toyota Avensis 2003 euro 3 2.0 benzyna z LPG wydziela 191g/km a Taki nowy "ekologiczny" Dodge RAM 5.7 HEMI spelniajacy normy euro 

6 wydziela 332g/km. Czyli  jak jesteś bogaty to nawet jeżdżąc "czołgiem" będziesz ekologiczny. 
Można zrezygnować z okresu wyłączenia ale proszę przelać mi na konto 245tys. złotych na nową Toyote Camry w Hybrydzie. Czy wy nie rozumiecie że cała Europa to ledwo malutki odsetek całego świata, gdzie reszta ma to w głębokim poważaniu. Rewelacyjne jak zapłacisz to nawet Wartburg będzie ekologiczny. Czyli  znów dostaje po tyłku biedniejszy... Trzeba dodać auta najbogatszych osób z dużymi silnikami pomimo emisji  euro 6 które wydzielają od 250g/km

############# SCT nie ma racji  bytu. Jest to ograniczenie praw i swobód obywatelskich. Pandemia COVID19 udowodniła że brak ruchu samochodów w mieście nie 
przyniosła poprawy jakości powietrza. Poza tym ograniczenia typu euro3-euro5 oraz ograniczenia wiekowe pojazdów dyskwalifikują starsze samochody, 
które przy mniejszym spalaniu paliwa /100km są bardziej ekologiczne od nowych paliwożernych jednostek si lnikowych spełniających najnowsze normy 
spalin.

############# Ściśle centrum miasta Wolną częścią od strefy powinno być całe miasto z wyłączeniem ściśle go centrum. Euro 3 benzyna i  euro 4 diesel Zakazać mieszkańcom miasta wyjazdu poza teren Krakowa starymi samochodami, dlaczego mają wieś zatruwać? Śmieszne założenia, czyli  po opłaceniu 500 zł rocznie samochód nagle staje się bezemisyjny 😂 Ankieta zawiera błąd, ponieważ samochody historyczne mają l imit wyjazdów do miasta.
Z tego zakazu powinny być również wyłączone pojazdy dowozu dzieci niepełnosprawnych z ościennych powiatów, nie wszystkie firmy dowozów mają 
tabor z euro6, a to ograniczenie w dostępie do nauki dla tych dzieci. 

############# Sct powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum miasta- okolice rynku głównego J. W. W centrum Krakowa czyli okolice runku powinien być zakaz ruchu pojazdów mechanicznych Okres powinien dotyczyć wszystkich a nie tylko mieszkańców Opłata nie spowoduje że auto będzie eko Osoby mieszkające poza Krakowem a pracujące w Krakowie powinni być uwzględnione jako wyjątki 
############# Proponuję wyłączyć z SCT drogę krajową 79, tak samo jak A4 i  S7. Proponuję wyłączyć z SCT drogę krajową 79, tak samo jak A4 i  S7. Popieram zaproponowane standardy. Popieram ten pomysł. OK, ale te opłaty powinny być o wiele wyższe. Wyłączeń jest zbyt wiele - SCT powinno dotyczyć wszystkich po równo. Istnienie takich wyjątków rodzi niesprawiedliwość.
############# STC powinna być wprowadzona w granicach ścisłego centrum Krakowa 
############# Jeśli  wogóle miałaby obowiązywać jakąś strefa to powinno być to ścisłe centrum w okolicach rynku i  plant. Powinien być wjazd wolny dla wszystkich aut do Krakowa. To że nie stać mnie na zakup droższego auta nie powinno mnie czynić gorszym obywatelem. Droższe auta też często mają o wiele większą emisję niż te 

stare. Według  konstytucji  powinniśmy wobec prawa być równi a nie powinno się dzielić obywateli na tych lepszych i  gorszych. 
Jak już by miała być wprowadzona ta durna ustawa to okres powinien być bezterminowy ewentualnie można już nie rejestrować starych aut zakupionych po wprowadzeniu tej ustawy. Jest to zwykłe okradanie kierowców. Płacisz to już nie trujesz. Może wprowadzcie podatek od luksusowych samochodów. Może trzeba pomyśleć też o prowadzących działalność gospodarczą którzy będą musieli  ją zamknąć gdyż nie wszystkich stać na nowe samochody. Ale 

ogólnie uważam że żadnej strefy w całym Krakowie nie powinno być może poza ścisłym centrum okolic rynku i  plant.
############# Już mamy w Krakowie wystarczającą i lość granic. Żadnych barier. Większości nie stać na wymianę samochodu. Takie rozwiązanie doprowadzi do wykluczenia dużej części mieszkańców z możliwości poruszania się i  zarabiania. A co za tym idzie do płacenia podatków  oraz rozwoju tego miasta Negatywnie. Wszyscy którzy mieszkają lub prowadzą firmy w KRK powinni  być zwolnieni z ograniczen
############# Tylko ścisłe centrum Co najmniej 10 lat Bez wyjątków.
############# Jestem przeciwnikiem strefy czystego transportu a jeżeli  ma być to jedynie w starym mieście. Nie rozumiem jakim celem ma być ta strefa, jak ktoś zapłaci za wjazd to magicznie smogu nie będzie? Opłata będzie dyskryminować biedniejsze rodziny. Strefa czystego transportu jest idiotyczna, przez to, Prokocim zostanie zakorkowany + inne miejsca na obrzeżach.

Dlaczego ktoś kto chce dojechać do szpitala na Prokocimiu nie będzie musiał zapłacić za wjazd do strefy, a osoba która chce do szpitala w innym miejscu 
w Krakowie będzie musiała zapłacić za strefę. 

Każde auto które zdało badanie techniczne powinno wjechać do Krakowa. SCT to jest najgłupszy pomysł z ostatnich lat. To powinno być wydłużone do 10 lat. Nie każdego stać na zmienę auta. Starsze auta i  tak się zepsują. Bez sensu. Anulować strefę czystego transportu! Strefa czystego transportu to skandal! 
Jako mieszkaniec Krakowa i  właściciel auta zabytkowego powinien mieć prawo sobie nim jeździć i le chce i  w który dzień chce a nie tylko 40 dni. Jak to 
jest w ogóle l iczone? 

############# Przede wszystkim to referendum powinno być przeprowadzone w tej sprawie, jako kierunkowe działanie. Jest okazja, bo przy wyborach prezydenckich. Dopiero potem można myśleć o wprowadzeniu STC. Jeżeli chodzi o modyfikację, to jest to proste. Tylko ścicłe centrum Krakowa 
powinna obejmować. 

To jest właśnie przykład słabości propozycji  tak wielkiej strefy. Mieszkańcy Krakowa za ki lka lat nie będą mogli  pojechać do szpitala swoim samochodem 
zawożąc np. chore dziecko, a mieszkańcy spoza Krakowa będą tam mogli pojechać. To byłoby bardzo niesprawiedl iwe. 

W ścisłym centrum Krakowa (taką strefę widziałbym), to tam tylko samochody elektryczne mogłyby się poruszać. Dziwnym trafem ekologiczne samochody 
na gaz są w aktualnej propozycji  zabraniane. Ciekawe dlaczego, jak są nisko emisyjne?

Oczywiści będzie nierówność pomiędzy obywatelami - jedni stają się automatycznie gorsi, chociaż np. pracując w Krakowie przysparzają dla miasta korzyści. To jest zaprzeczenie (wynikające tylko z chęci zarobku miasta) uzasadnienia wprowadzenia STC. I znowu bogaci będą preferowani, bo biedni zostaną na 
obrzeżach i  próbować przemieszczać się taborem miejskim, który jest w opłakanym stanie i  niewystarczający. Przed wprowadzeniem tak dużej strefy jak się 
proponuje, to trzeba najpierw mieć rozwinięty transport miejski. 

Osoby po 70-tce powinny być zwolnione z przymusu zakupu nowego samochodu. Urzędnicy i  księża nie powinni być uprzywilejowani. Zabytkowe 
dwusuwy dlaczego miałyby być dopuszczane do ruchu, a samochody na gaz nie?

############# Uważam, że strefa powinna objąć tylko Stare Miasto - w obrębie Plant czyli tzw. I Obwodnicy Strefa nie może ograniczać dostępu do ważnych instytucji  publicznych - wszystkich a nie tylko paru wybranych - w Krakowie jest dużo szpitali , urzędów, 
sądy, prokuratury, instytucje kultury i  sportu - wszędzie tam musi być dojazd dla mieszkańców Krakowa i  Małopolski!!!

Brak ograniczeń dla aut z si lnikami benzynowymi
EURO4 dla diesli

Samochody aktualnie posiadane przez mieszkańców Krakowa i  gmin ościennych powinny być wyłączone do czasu zmiany właściciela - bezterminowo Seniorów należy wyłączyć bezterminowo i  bezwarunkowo
Auta zabytkowe należy wyłączyć bezterminowo i  bezwarunkowo
Instytucje kościelne - należy zl ikwidować wyjątek 
Powinien być wyjątek dla turystów np. przez 10 dni w ciągu roku aby mogli  przyjeżdżać do Krakowa (z kraju i  zagranicy) - ten sam wyjątek powinien 
obejmować auta dostawcze spoza Krakowa 

############# Jestem zdecydowanie przeciwko strefy czystego transportu, najlepiej zajmijcie się starymi busami które wjeżdżają do Krakowa z innych miejscowości i  kopcą a nie zajmujcie się ludźmi którzy chcą przejechać przez Kraków. To jest najgłupszy pomysł, wszyscy przyjezdni będą przyjeżdżać na te osiedla, parking park&ride nie ma tyle miejsc na Prokocimiu. Czy naprawdę myślicie że Najnowszy Range Rover który waży 3 tony i  ma 4 l itrowy si lnik jest bardziej ekonomiczny niż 20 letnie vw Polo z si lnikiem 1.0? Powinno to być wydłużone do 10 lat. Te starsze auta i tak się zepsują lub nie będą się opłacać utrzymywać To jest najgłupszy pomysł, po co utrudniać ludziom w metropoli i  krakowskim utrudnienie wjazdu i  że niby mają coś płacić żeby dojechać do pracy, co ludzie 
mają zrobić jak są ze wsi obok Krakowa i  nie mają jak dojechać do pracy, jest bardzo dużo takich ludzi co dojeżdżają do Krakowa aby pracować i  wracają do 
domu i mają dzieci do odwiezienia z i  do szkoły w Krakowie 

Nie wszystkie zabytkowe auta mają żółte blachy, niektórym osobą się to nie opłaca żeby blachy byly żółte i  współwłasnością państwa…  

############# Wystarczy Euro 3 dla benzyny. 
############# Najlepiej było by ograniczyć całą SCT do obszaru plant. Całe miasto to zdecydowanie przesada. Mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość dojazdu do swoich nieruchomości swoim samochodem niezależnie od strefy. Osoby spoza Krakowa 

powinni  moc wjeżdżać do granic 3 obwodnicy Krakowa.
Ograniczenie nie powinno obejmować żadnych samochodów wyprodukowanych po 2015 roku. Średni wiek samochodu w Polsce to 14 lat. W 2030 
oceniam że roku flota pojazdów samoczynnie się odświeży bez wymuszania i  narażanie ludzi na koszty. Maxymalne restrykcje strefy w przyszlosci nie 
powinny obejmować pojazdów z normą EURO 5 i wyższą niezależnie czy były by to pojazdy z si lnikiem diesla czy benzynowym.

Wyłączenie dla mieszkańców powinno być bezterminowe dla pojazdu zarejestrowanego na mieszkańca przed uruchomieniem SCT. Dla pojazdów zarejestrowanych po dacie uruchomienia SCT wyłączenie mogło by nie obowiązywać. Pozytywnie ale mogło by być bezterminowe i  obejmować również mieszkańców np. aby mogli  wyjechać poza miasto i  wrócić do domu. Poza prywatnymi pojazdami mieszkańców, pojazdami budowlanymi i  medycznymi nikt nie powinien być wyłączony ze strefy.

############# Moim zdaniem każdy Park & Ride musi być dostępny do samochodów, żeby móc efektywnie korzystać z transportu publicznego w samym mieście Nie jest to dobry pomysł, bo im później zostanie faktycznie ta strefa wprowadzona tym później da jakikolwiek wpływ. Mniej samochodów na ulicy już teraz oznacza nie tylko mniej emisji , ale też mniej korków i lepsze działanie transportu publicznego, który powinien być 
odpowiednio poszerzony wraz z dodaniem SCT.

Jest to rozwiązanie które uderza tylko w biedniejszą część społeczeństwa. Jeśli  kwoty będą stałe, to nic nie broni bogatym po prostu ignorować ten zakaz bo dla 
nich nawet 500 zł w dzień to jest tyle co nic. Moim zdaniem nie może być tak - albo każdy dostaje możliwość wjazdu na jakiś czas (do kilku godzin), albo albo 

#############  Brak strefy dla mieszkańców Krakowa oraz przedsiębiorców płacących podatki dla Miasta Niestety nie uważam że jest to dobre 
Szpital tak każdy powienien mieć swobodny dostęp do szpitala 

Ponieważ to jest ograniczenie praw człowieka nie zgodne z konstytucją 

Proszę mi kupić nowy samochód wtedy nie będzie problemu Mieszkańców Krakowa pownnie nie mieć ograniczeń poruszania się po mieście w którym płacą podatki 
W takim razie jeśl i  będę chciał piracić podatki w Krakowie to będę płacić jeśl i  nie to nie będę płacić tak jak ze strefą czystego transportu jeśl i  nie mogę się poruszać moim starym autem to nie będę płacić 

Żadna opłata dla mieszkańców Krakowa Gowno prawda 

############# Dojazd do każdego szpitala lub Przychodni  powinny być wyłączone ze strefy. Są to placówki medyczne, które służą zdrowiu i  życiu mieszkańców. Tam nikt 
nie jedzie przecież dla rozrywki. Koniecznie to powinno być uwzględnione. 

Uważam że rocznik samochodu 2005  wejdzie zbyt szybko. To duża zmiana i  duży wydatek dla mieszkańca jeśl i  chodzi o zakup nowego samochodu. 
To samo jeśli mówimy o roczniku 2014. Powinno być to bardziej wydłużone w czasie. Choćby o dodatkowe 5 lat niż jest w założeniach. Tym bardziej że 
średnia roczników pojazdów jest duża a wydatek związany z wymiana na młodszy bardzo duży. Tym bardziej że obecnie wszystko jest bardzo drogie 
począwszy od art. Spożywczych i  opłat za media. 

Uważam że to bardzo dobre rozwiązanie. Bierze  pod uwagę potrzeby mieszkańców. Dobrze. Jest to kompromis pomiędzy koniecznością wymiany posiadanych starych samochodów a potrzebą wjazdu do strefy zanim dokona się nowego zakupu 
(zanim mieszkaniec uzyska zdolność finansową do tej operacji)

Nie rozumiem zasady wyłączania samochodów dla krakowian. Co będzie decydujące? Nr rejestracyjny czy dane zamieszkania 
właściciela/wspolwlascixiela ?
Samo założenie oceniam pozytywnie. Potwierdza uwzględnienie potrzeb mieszkańców przez urząd miasta Krakowa. To dobry krok ;)

############# Uważam że powinna być znacznie mniejsza, nie jako właściwie cały Kraków, ale ograniczona Alejami, ale tak żeby był dojazd do Dworca Głównego/MDA, Galeri i  Krakowskiej i  innych centrów handlowych w Krakowie yen obszar nie jest dobrą propozycją :( 1. Uważam że normy powinne być niższe - Diesle Euro 5, samochody benzynowe Euro 3, 
2. Dodatkowo samochody z instalacją LPG powinny bez rodzaju normy móc wjechaćdo strefy - emisja LPG jest bardzo niska 
3. oprócz dokumentów producenta powinny być ważne/honorowane w przypadku ich braku zaświadczenia ze SKP z informacją o emisji  spalin

Taka propozycja to dobry kierunek, ale ja wolałbym 10 lat, dobry pomysł, Jeśl i strefa będzie mniejsza a normy niższe to wyjątki nie byłyby tak potrzebne, to zawsze jest problem udowadniania że ma się do nich prawo, i  potem 
sprawdzania tego
Jeśli , niestety strefa to będzie prawie cały Kraków wyjątki są potrzebne - takie jak dla mieszkańców (ale na dłużej na 10 lat) czy samochody specjalne

Uważam, że dodatkowo emeryci będący właścicielami samochodów osobowych powinni  być generalnie zwolnieni z zakazu wjazdu do strefy
############# Ok Wymagania są słabe i należy je zaostrzyć . Zaostrzyć normy dla samochodów zaopatrzenia poruszających się w ścisłym centrum oraz dla właścicieli 

lokali  użytkowych którzy nie mieszkają w danej strefie . Samochody firmowe powinny spełniać bardziej restrykcyjne warunki poruszania się po Krakowie 
a zwłaszcza w ścisłym centrum aniżeli  samochody prywatne

3 lata są wystarczające. Dodatkowo koszt karty parkingowej rocznej w strefie powinien być uzależniony od emisji  spalin samochodu którym mieszkaniec użytkuje w strefie. Im samochód bardziej ekologiczny to opłata roczna niższa. Tak, przy czym opłaty powinny być bardzo wysokie aby nie zachęcały do wielokrotnych wjazdów. Miesięczne do l ikwidacji . Ok

############# centrum miasta : Rynek i  Planty Cały Kraków powinien być miastem otwartym: uczelnie, kina, muzea, szkoły, parki, zoo, Błonia itd Euro 3 dla wszystkich samochodów, samochody 15 lat i  więcej co 2 lata badanie spalin i  zaświadczenie. Samochody dopuszczone do ruchu drogowego powinny jeździć po Krakowie na takich zasadach jak w innych miastach. Bogaty może więcej. To dyskryminacja. zmniejszenie zanieczyszczeń poprzez upłynnienie przejazdów, odkorkowanie miasta, parkingi na granicach, poprawa funkcjonowania kolei i  przystanki 
autobusowe w pobliżu stacji  kolejowych np Swoszowice tylko 2 autobusy się tam zatrzymują, Bonarka itp

############# SCT powinna obowiązywać w granicach II obwodnicy Ograniczenia SCT nie powinny obejmować mieszkańców strefy
############# Granice tylko na rynku głównym Cały Kraków Mieszkańców Krakowa SCT nie obowiązuje Jak zapłacę to moje auto jest EKO. Śmiech na sali  Wszystkie pojazdy powinny zostać uwzględnione 
############# Granicą strefy powinna być granica Gminy Miejskiej Kraków. Można rozważyć najprostrzy dojazd do wszystkich szpitali  publicznych poza 1 obwodnicą popieram propozycje poszerzyłbym do osób będącymi płatnikami PIT/CIT w Krakowie, bo wtedy auta z leasingu mogą stanowić problem. zapewne będzie problem z egzekucją opłat, uważam, że zakaz wjazdu to zakaz. Uważam, że to niebezpieczny wyłom
############# Zero strefy to jedyne co wchodzi w grę. Napewno mniej samochodów byłoby gdyby komunikacja miejska czy pociąg w jej byłby darmowy chociaż dla mieszkańców 
############# Modyfikacja powinna wyglądać na l ikwidacje. Nie zgadzam się na Strefę Czystego Transportu. Uczciwie pracuje i  płacę podatki skąd mam wziąść pieniądze na nowy samochód. Nie stać mnie a nie chce wykluczenia transportowego. Jak dojadę w góry bez samochodu? Nie każde 

miejsce jest dobrze skomunikowane jak Zakopane , że się o każdej porze dnia dojedzie. Głosowałem za prezydentem Miszalskim a wprowadzając SCT w Krakowie bardzo się zawiodę na nim. Niestety nikt tu nie myśli  o obywatelach co zarabiają najniższą krajową.
Zróbcie sobie Strefe Czystego Transportu wokół Starego Miasta. Dajcie ludziom normalnie żyć i  nie wykluczać ich z życia. W trakcie okresu covidowego i  lockdawnów. Ruch samochodowy zmalał , ale nie przełożyło się na to , że powietrze było czystsze. To żadne rozwiązanie. Do miasta wjedzie Suv który jest nowoczesny a powudje więcej zanieczyszczeń niż stary Fiat Cinquecento. To jest atak w mniej zarabiających mieszkańców. Bogacz zawsze sobie poradzi. SCT to jest kara dla mieszkańców a nie rozwiązanie. To żadne rozwiązanie. Do miasta wjedzie Suv który jest nowoczesny a powudje więcej zanieczyszczeń niż stary Fiat Cinquecento. To jest atak w mniej 

zarabiających mieszkańców. Bogacz zawsze sobie poradzi. SCT to jest kara dla mieszkańców a nie rozwiązanie.
Dajcie spokój mieszakańcom Krakowa , dajcie im żyć. Nie dla SCT

#############
############# Strefa powinna być tylko ewentualnie w okolicach plantów Starego Miasta. Powinno być co najmniej 10 lat, ponieważ nie każdego stać na wymianę samochodu. Chcecie niby chronić środowisko, ale i  tak można będzie jeździć, jak się zapłaci miastu. Debi lizm. Jak napisałem wyżej. Powinno być co najmniej 10 lat, jeżeli  w ogóle.
############# Należy objąć wszystkie rejony Krakowa z gęstą zabudowa przynajmniej stare miasto Kazimierz i  stare Podgorze bo dusimy się od spalin zwłaszcza kopcących diesli ! Te kopciuchy niesprawne zagrażają naszemu zdrowiu! Dlaczego jest zezwolenie na trucie mieszkańców ww 

obszarów miasta?? Tam jest kamienica przy kamienicy wąskie zabudowane po całej długości ulice i  takie spaliny utrzymują się bardzo długo i  mieszkańcy nie mają czym oddychać!!! Przecież nie wolno dopuścić do sankcjonowania trucia mieszkańców! Którym kazali  się 
wymienić piece węglowe a teraz się ich truje spalinami !

Nie zgadzam się bo wiele osób pomeldowsli  się w Krakowie aby móc parkować i  jeździć po strefach !! I oni sztucznie dostaną zezwolenie na dalsze trucie ! To że samochód należy do krakowianina nie powinno pozwolić mu poruszać sie bezwzględnie po strefie starego miasta Kazimierza i  starego podgorza bo 
tam jest zwarta zabudowa i  wąskie uliczki i  mieszkańcy bardzo są truci i  ubezwłasnowolnieni bo nie mogą okien uchylić bo spaliny i  kłęby czarnego dymu 
wlatują im do mieszkań!!! 

############# Jako mieszkaniec Krakowa uważam, że jeżeli  nie mamy możliwości zrezygnowanania że strefy to powinniśmy ją ograniczyć obszarowo do minimum (obszar plant). Moja rodzina (4 osoby) przemieszcza się po mieście głownie mpk albo rowerem, ale zakupy albo wyjazd do 
znajomych poza miasto to zawsze jazda samochodem. 

Obszar jest złą propozycją, strefa w ogóle nie powinna istnieć bo wymiana samochodów następuje naturalnie, za 5-10 lat starych samochodów będzie 
dużo mniej. Jednostki, które nie będa chciały albo nie będzie ich stać na wymiane auta nie powinny być przymuszone do rezygnacji  z samochodu. Jeżeli 
prezydent Krakowa jest tolerancyjny nie powinien sgregować ludzi za pomocą sct. 

Jeżdżę 16 letnim dieslem, mechanik twierdzi, że samochód z moim silniekiem spokojnie zrobi jeszcze 200tys. Nie jestem zwolenniekiem częstej wymiany 
auta bo postępuję eko więc teoretycznie mój samochód powinien mieć mozliwość jazdy po Krakowie jeszcze ponad 20 lat (robię mniej niż 10tys na rok). 

Rozwiązanie to powinno zostać zastąpione rezygnacją ze strefy lub ograniczeniem jej do obaru plan tak żeby każdy mógł jeździć po Krakowie bez żadnych ograniczeń czasowych. Oceniam je źle, nie powinno być strefy ani opłaty. Te wyjątki są przekłamaniem poprzez które mówi się ludziom, że cos zyskaja kiedy w rzyczywistości tracą. Zarówno opłaty jak i  konieczność kupienia 
nowego samochody (lub rezygnacji  ze starego) to skrajne rozwiązania odbierające lub ograniczające prawo do przemieszczania się. 

############# SCT jest idiotycznym pomysłem, brak zgody na jakąkolwiek formę SCT SCT jest idiotycznym pomysłem, brak zgody na jakąkolwiek formę SCT SCT jest idiotycznym pomysłem, brak zgody na jakąkolwiek formę SCT SCT jest idiotycznym pomysłem, brak zgody na jakąkolwiek formę SCT SCT jest idiotycznym pomysłem, brak zgody na jakąkolwiek formę SCT SCT jest idiotycznym pomysłem, brak zgody na jakąkolwiek formę SCT
############# zlikwidować  żadnych granic nie mam propozycji  zakazy to ograniczenie wolności fatalne stary maluszek co spala 3 litry benzyny nie wjedzie a l imuzyna co spala 12 l itry będzie mogła tylko dlatego że ją bogaty posiada  zostawić to w spokoju 
############# Całkowita l ikwidacja strefy Nie będzie strefy nie będzie problemu Bezsensu to wykluczenie społeczne J/w Łupienie posiadaczy aut to zwykłe okradanie Nie będzie stać nie będzie problemu 
############# Strefa Czystego Transportu ma sens tylko i  wyłącznie w granicach pierwszej obwodnicy Krakowa W pierwszej kolejności Powinny być eliminowane stare auta dostawcze, busy prywatnych firm przewozowych. Dopiero w dalszym etapie auta 

mieszkańców
Założenie obowiązku SCT w ogóle jest sprzeczne ze zdrowym rozsądkiem. 5 lat to za mało! Szanowni czytający. Czyli  jeśl i zapłacę Wam opłatę za wjazd mojego starego samochodu z roku 1987, który nie jest zabytkowy, ale jest w doskonałej kondycji 

mechaniczno-blacharskiej, to ten dymiący spalinowy "smok" będzie nagle "EKO". Co to przypomina? Toż to w czystej postaci Haracz "ekologiczny" 
Art. 52 Konstytucji  Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 2 kwietnia 1997 r. Zasada wolności poruszania się
1. Każdemu zapewnia się wolność poruszania się po terytorium Rzeczypospolitej Polskiej oraz wyboru miejsca zamieszkania i  pobytu.
2. Każdy może swobodnie opuścić terytorium Rzeczypospolitej Polskiej.
3. Wolności, o których mowa w ust. 1 i  2, mogą podlegać ograniczeniom określonym w ustawie.
4. Obywatela polskiego nie można wydalić z kraju ani zakazać mu powrotu do kraju.
5. Osoba, której pochodzenie polskie zostało stwierdzone zgodnie z ustawą, może osiedlić się na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej na stałe.

############# Uważam, że jest to dobre podejście, opłaty też powinny rosnąć w miarę zaostrzania wymogów co do pojazdów Nie rozumiem wyjątku dla pojazdów zarejestrowanych na diecezje czy parafie, skąd taki przywilej?
############# Żadnych strefy rozwiązanie dla bogaczy Wyciąganie od ludzi haraczu ograniczenie wolności jestem całkowicie przeciwko 
############# Strefa powinna zostać pomniejszona do Wszystkie samochody zakupione w Polsce w Polskich salonach samochodowych, nie sprowadzane z zagranicy powinny mieć możliwość jazdy aż do 

śmierci technicznej niezależnie od standardu emisji . Również mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość jazdy samochodami aż do ich śmierci 
technicznej. Do strefy czystego transportu powinny móc wjechać pojazdy spełniające wymagania normy EURO4. 
Mieszkajmy w swoim kraju i  zróbmy coś po swojemu, a nie "bo nam Unia Europejska każe". Polacy w dalszym ciągu mają mocno ograniczony budżet i  po 
prostu nie stać nas na wymiane samochodu na hybrydowy bądź elektryczny. Ponad to i lość punktów ładowania samochodów elektrycznych jest bardzo 
skromna, a ładowanie pojazdu trwa wiele godzin, a nie ki lka minut, jak to jest w przypadku si lników spalinowych, więc tych punktów musi być dużo 
więcej niż stacji  benzynowych i  muszą się mieścić na osiedlowych parkingach.

Jak napisałem wyżej, mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość jazdy samochodami niezależnie od wielkości emisji  do ich śmierci technicznej pojazdu, Nie popieram rozwiązania wjazdu za opłatą do strefy czystego transportu. Za to popieram strefe czystego transportu dla pojazdów spełniających normę EURO4. Uważam że każdy pojazd w STC, za wyjątkiem pojazdów krakowian czy też historycznych, powinien spełniać normę EURO4. Nie wyobrażam sobie sytuacji 
w której przez wiele godzin pracuje si lnik w np. dźwigu lub walcu lub innym pojeździe specjalnym który nie spełnia norm EUROx i  zużywa wielokrotnie 
więcej paliwa niż samochód osobowy beż żadnych ograniczeń, podczas gdy mieszkaniec jest zmuszony do wymiany samochodu ze względu na emisje 
zanieczyszczeń to jest nienormalne.

############# Obszar jest za duży i  powinien dotyczyć tylko centrum. Obszar jest za duży ograniczenie powinno dotyczyć tylko centrum. Zwracajcie uwagę na stan techniczny samochód oraz spalanie na 100km Jest to kolejny podatek i  łamanie praw obywatelskich do swobodnego przemieszczania się. Dojazd do prac. Codziennie dojeżdżam do pracy samochodem i nie stać mnie na nowy.
#############
############# Strefa nie może obejmować całego miasta tj. w granicach administracyjnych, bo uniemożliwi to dojazd do placówek medycznych i  głównej infrastruktury komunikacyjnej - dworzec PKP. Strefa może obejmować co najwyżej stare miasto w obrębie plant a i  tu należy pomyśleć o 

stałych mieszkańcach tak aby mogli np. mieć bezpłatny dostęp do miejsca parkingowego poza strefą i  wjazd w celu przewiezienia zakupów itp.
Stworzenie strefy dyskryminuje mieszkańców Krakowa, nakładając na nich kolejne obciążenia finansowe przy i  tak niemałych kosztach życia w stolicy Małopolski.

Uważam że dojazd do szpitali  i  centrów rehabilitacji  oraz ośrodków dla seniorów powinien być całkowicie i  bezterminowo zwolniony z obostrzeń. Z usług 
medycznych a w szczególności szpitali  specjalistycznych na terenie Krakowa korzystają mieszkańcy nie tylko małopolski!

Uważam że pierwotne założenia były dobre i  nie należy ich zmieniać. Dla pojazdów benzynowych rok graniczny to 2000 a dla tych z si lnikiem 
wysokoprężnym 2014 z założeniem że są zarejestrowane w Krakowie od co najmniej 5 lat i  mają ważne badania techniczne. Można by się zastanowić nad 
zwolnieniem z obostrzeń pojazdów zasilanych gazem płynnym gdyż jak powszechnie wiadomo ich spaliny są znacznie czystsze.

5 lat to za mało! Proszę policzyć średni  dochód rodziny z dwojgiem dzieci i wydatki ponoszone na utrzymanie oraz edukację a wyjdzie czy w ciągu 5 lat są oni w stanie odłożyć na nowy pojazd, (w czasie obliczeń proszę wziąść pod uwagę fakt że większość pracujących nie zbliża 
się do średniej krajowej!).

To dobre dla ludzi dojeżdżających do pracy z po za miasta, jeśl i  strefa ma wejść to niech będzie furtka która pozwoli  na wjazd za opłatą ale niech to będzie też 
dostępne dla mieszkańców którzy nie zdążą z przyczyn finasowych lub losowych z wymianą samochodu.Taka opłata nie powinna mieć ram czasowych czyli 
powinna być dostępna przez cały czas obowiązywania strefy.

Pojazdy z grupy "specjalne" powinny mieć stały wjazd do miasta bez ram czasowych,
w tej grupie znajdują się rozmaite pojazdy techniczne ale i  kampery które po mieście nie jeżdżą, raczej z niego wyjeżdżają ale ich właściciele muszą mieć 
możliwość powrotu i  parkowania na własnych posesjach. Pojazdy zabytkowe też powinny mieć nieograniczony czasowo wjazd do miasta bo jeśli  
przetrwały 30 lat to znaczy są zadbane i  nie ma tu znaczenia kolor blach a jedynie wiek i  sprawność techniczna ( paradoksalnie to auta na białych 
tabl icach muszą corocznie przechodzić badania a te na żółtych nie).

############# Rynek w krakowie Całe miasto z wyłączeniem rynku Może dacie sobie spokój z tym terroryzmem? 50 lat I o to chodzi, wyciąganie kasy od ludzi, to wasz główny cel, przemycacie go jednak bocznym wyjściem. Rzygać sie chce na wasze z d u p y pomysły. Wszyscy powinni  móc wjeżdzać, za 5 lat i  tak będzie więcej nowszych aut to naturalne że starsze trafiają na złom. Zajmijcie sie lepiej ułatwianiem ruchu 
a nie  napierniczyć labiryntów jednokierunkowych, zeby dojechać 300 m trzeba objechać ze 2 km i odstać w korku. Zmarnować paliwo i  wyprodukować 
wasze ulubione zanieczyszczenia. Przypominam że 1 kg paliwa to 1kg gazów tyle że objętość ogromna. 

############# Powinno być euro 4. Euro 6 jest zbyt wysoką normą dla diesla. Niestety, ale w krajach zachodnich takie samochody mogą się poruszać po strefie a u Nas 
w krakowie będzie zakaz. Samochody dobre, sprawne, nie dymiące będą skazane na sprzedaż w cenie złomu a mogłyby służyć jeszcze długi czas. Samoloty 
(lotnisko w balicach) emitują dziennie dużo dużo więcej zanieczyszczeń a nic się nie robi  w tym temacie. Nastała modna nagonka na diesla, ale warto się 
zastanowić bo dużo ludzi mniej majętnych będzie miało problem. Ruch w mieście także celowo zostaje utrudniony a przez to mamy korki. 

############# Mimo wszystko powinna być możliwość dojechania do pozostałych ważnych miejsc - jak szpitale, przychodnie w całym Krakowie, również te w centrum. 
Trudno oczekiwać od osoby z niestabilnym kręgosłupem i brakiem mobilności, żeby przesiadała się do tramwaju, czy nawet do taksówki.

powinni  być uwzględnieni również mieszkańcy z okolic Krakowa, to im szczególnie ciężko dostać się do miasta. są też mieszkańcy okolic Krakowa, którzy nie mają jak do niego właściwie dojechać, mimo rzekomo świetnej floty MPK i  park and ride. 

############# ZLIKWIDOWAC BO WPROWADZA SEGREGACJĘ MIESZKAŃCOW NA BOGACZY KTÓRZY MOGA SOBIE KUPIC NOWE AUTA I WJECHAC DO STREFY A DLA RESZTY JEST ZABRONIONA . ZLIKWIDOWAĆ STREFĘ...!!!! CO ROKU SPRAWDZA SIE DOKLADNIE NA JAKOSĆ SPALIN I DOPUSZCZA DO RUCHU ALBO NIE ... ZLIKWIDOWAĆ STREFĘ KORUPCJA CZYSTA MIASTA , JAK SIE ZAPŁACI SIE TO WTEDY BEDZIE MNIEJ SPALIN? LIKWIDACJA STREFY .........
KOSZTY URZYMANIA STREFY BEDĄ PRZEWYŻSZAC WSZYTSKIE KORZYSCI ...

############# Wogole nie nalezy wprowadzać Powinny byc dostepne wszystkie szpitale i ośrodki zdrowia Emisja rzeczywista, i losciowa. Jesli  ma byc ograniczenie, to od i losci emisji Dluższy okres wyłaczenia Albo ekologia albo kasa Bez sensu mnożenie regulacji . Zl ikwidować SCT
############# Do 2030 roku powinna się onna rozrzedzać stopniowo, wszyscy mówią o zdrowym jedzeniu itd a co mają zrobić no mali  rolnicy z okol icznych gmin jak wszystkie place i  targowiska są w mieście Kraków. Czy może osoby starsze które uczęszczają na place i  targowiska mają 

jechać do tych rolników żeby kupić marchewkę czy pietruszkę?
 Ja mieszkam pod Krakowem, Gmina Michałowice, codziennie muszę dojechać do pracy w mieście, oczywiście samochodem bo raz że szybciej a dwa a samochodzie wożę narzędzia które są mi potrzebne do pracy. Nawet jeśl i chciałbym dojechać MPK to z racji  że mieszkam na 
obrzeżach gminy to żeby zdarzyć do pracy na 7 rano ja musiałbym wyjechać pierwszym autobusem o 4,40, pracę kończę o 16 ale w domu dzięki rozkładowi jazdy MPK byłbym koło 18. Czy urzędnicy i  radni wyobrażają sobie tak pracować, tak wstawać do pracy i  tak z niej 
wracać?? 
A może też któryś z radnych cierpi na kamicę nerkową np i  w tej chorobie czasami potrafi  się pojawić kolka nerkowa ( skala bólu podobna do porodowych) I co wtedy , mam dojechać do P+R i  sobie dojechać do szpitala bo akurat np szpital Wojskowy, Narutowicza czy 
Rydygiera są SCT. 
I ostatnia kwestia, SCT można wprowadzić jeśl i istnieją alternatywy objazdu, a na chwilę obecną ich nie ma bo OBWODNICA I DROGA S7 SA NIEDOKONCZONE. Miasto dobrze też wiedziało kiedy zaczną ruszać pracę na S7 i  dlaczego wtedy nie wzięta się na rozbudowę do trzech 
pasów już istniejącej obwodnicy. Przecież ona codziennie stoki w korku (np węzeł Skawina) a niech dojdzie do wypadku to te istniejące dwa pasy stoją na parę godzin a tedy ludzie chcąc ominąć zator wjadą do miasta, no chyba że włodarza miasta zależy na dodatkowym 
characzu od kierowców. 
Mogę jeszcze dodać że na wprowadzeniu SCT w całym mieście ucierpią też biznesy w mieście, bo ludzie jadąc tranzytem czy też na wycieczkę np w góry zatrzymywali  się też w mieście za zakupy, zatankować paliwo kupić coś do jedzenia, więc SCT spowoduje na pewno mniejsze 
wpływy do kasy miasta z racji mniejszych podatków.
Ps. A wprowadzenie całkowitego zakazu palenia w piecach ( też odnawialnymi źródłami energii) miało pomóc w walce ze smogiem a jednak nie pomogło... 
Oczywiście radni zwalają winne na ościenne gminy ale to nie prawda, mieszkam w gminie Michałowice i  od początku sezonu grzewczego gminni urzędnicy przeprowadzają cykliczne kontrolę czym się pali  i  przede wszystkim czy pięć ma się wymieniony na taki spełniający 
EKOPROJEKT I nieba taryfy ulgowej od razu mandat. Oczywiście w pierwszej kolejności zostali sprawdzeni mieszkańcy którzy nie zgłosil i  wymiany pieca i  posypały się mandaty. A jakimś dziwnym trafem SMOG w mieście Kraków dalej jest, może niech radni zaproponują 
przeniesienie lotniska z Balic może np do Myślenic...

Stanowczo jest to zbyt mały obszar za mały, dlatego że wszystkie główne urzędy znajdują się w centrum gdzie jeszcze dodatkowo trzeba płacić za strefę 
parkowania. SCT w takiej formie jak została zaproponowana nie ma racji bytu bo nie ma DOKOŃCZONEJ OBWODNICY I FRAGMENTU S7 a jeśl i  coś się 
stanie na starej części obwodnicy (np wypadek) to auta będą musiały wjechać w miasto żeby ominąć zator, CBYBA ZE RADNYM I WŁADZY MIASTA ZALEŻY NA 
TAKIM WYŁUDZANIU PIENIĘDZY OD KIEROWCÓW 

Wprowadzenie wymogów euro 6 dla diesela jest stanowczo zbyt rygorystyczne, poprzednia propozycja euro 5 była do zaakceptowania. Samochody z 
normą euro 6 diesel są obecnie zbyt drogie, dużo osób też pozmieniało auta na takie z normą euro 5 ( bo takie były szumne założenia poprzedniej SCT) i  
teraz co ? Mają te samochody sprzedać i  kupić z euro 6 ?? A Samochody na przestrzeni  ostniego roku bardzo podrożały, a Kraków karmią i  budują ludzie 
głównie z ościennych gmin, małego rolnika czy przedsiębiorcę nie będzie stać na wymianę samochodu.

Stanowczo jest to dyskryminujące dla osób które mieszkają w okolicach Krakowa, ja jako mieszkaniec sąsiadującej gminy muszę zmienić samochód, moji  rodzice rolnicy którzy produkują zdrową żywności też będą musieli  zmienić samochód lub dodatkowo płacić za wjazd do 
miasta żeby sprzedać towar np na Rybitwach ( gdzie wjazd na plac to już 80zl) . Kolejną kwestią jest to że mieszkam pod Krakowem ale podatki place w mieście ( należę do 2 Urzędu Skarbowego w Krakowie) a nie raz byłem świadkiem na nowych osiedlach jak mieszkaniec 
wyjeżdżając swoim samochodem z garażu podziemnego włączał alarm pożarowy bo miał niesprawny układ paliwowy. 

Oceniam to bardzo źle, jest to typowe wyłudzenie pieniędzy od przyjezdnych mimo tego że i  tak chcąc coś załatwić wjeżdża się w strefy płatnego parkowania bo 
wszystkie główne urzędy znajdują się w tych strefach. Rozumiem że w mieście jest dziura budżetowa ale zamiast takich idiotycznych poczynań Pan Prezydent 
zacznie od siebie i  swoich zastępców bo na nagrody za trzy kwartały pracy pieniądze się znalazły...

Jestem mieszkańcem Michałowic ale podatki place w Krakowie, a byłem nie raz świadkiem tego że pojazd mieszkańca wyjeżdżając z garażu powodował 
włączenie systemu pożarowego na osiedlu a w konsekwencji alarmowy przyjazd Straży Pożarnej 

############# Kazimierz / podgórze Galerie handlowe np bonarka - mnóstwo ludzi jeździ tam na zakupy żywnościowe Myślę że normy powinny pójść przynajmniej o klasę w dół, na swoim przykładzie i  wielu innych mam samochód benzynowy spełniający euro 4 ale był 
zarejestrowany przed 2005 i  dostał z automatu normę euro 3, teraz mogę albo nie jeździć nim lub próbować uzyskać nowa normę przez salon 
producenta. Co ciekawe mam znajomego który ma taki sam samochód z tego samego roku i  z tym samym silnikiem i ma on normę euro 4, dlaczego? 
Ponieważ ktoś przy pierwszej rejestracji  w kraju w urzędzie wziął normę od deklaracji  producenta a nie od rocznika.
Dzięki takim różnica społeczeństwo jest strasznie nierówno traktowane a nie każdego stać na wymianę samochodu na nowszy. 

Według mnie to tylko po to żeby mieszkańcy Krakowa aktualnie nie składali  protestu bo przecież "nie muszą się jeszcze martwić"
Jeśli  już powinni wszyscy być równo traktowani niezależnie od miejsca zamieszkania. 

Nie jestem za wnoszeniem dodatkowych opłat do jazdy samochodem który nie spełnia wymogów ponieważ większość ludzi którzy jeżdżą starszymi autami 
jeżdżą nimi poprostu dlatego, że ich nie stać na nowe. W sytuacji  gdzie będą mieli  płacić za wjazd to znów tracą pieniądze, a bogaci ludzie z nowymi autami ich 
nie tracą? Biedny traci dwa razy. 

Dobry pomysł 

############# Strefa w ogóle nie powinna być wprowadzana, to po pierwsze, a jak już się wprowadza takie strefy to w centrach miast. Obecne granice obejmują prawie cały Kraków. To jest absurd, że strefa obowiązuje w obszarze poza obwodnicą (A4), skoro i  tak tam idzie cały tranzyt. Uważam, że strefa powinna być mniejsza (pomijając fakt że w ogóle jej nie powinno być). Idea dojazdu do P+R jest słuszna, ale co jak np. będzie objazd? 
Nie będzie można wjechać w inną ulicę? Osoba która mieszka poza Krakowem dojedzie do P+R, ale mieszkaniec który mieszka ulicę obok nie może 
wyjechać poza miasto autem niespełniającym wymogów? Skoro nie będzie ograniczeń na najbardziej ruchliwych ulicach gdzie jest najwięcej pyłu, jaki ma 
sens ograniczanie ruchu na ulicach obok? Granice muszą być mniejsze i  dotyczyć tylko centrum.

Wymagania dla aut benzynowych są do przeżycia, nie wiem czy są jakiekolwiek argumenty za takimi restrykcjami wobec diesli  To jest ok Może być, pod warunkiem że te pieniądze zostaną wydane z sensem a nie wywalone w błoto jak to miasto potrafi Wyłączenie pojazdów specjalnych jest bez sensu, rozumiem dźwig, ale kamper? Czyli  osobówką nie można, ale można kamperem? Nie mówiąc o 
pojazdach historycznych, które często mają duże emisje. To pokazuje że strefa jest absurdalna i  nie służy poprawie powietrza tylko ciemiężeniu zwykłych 
ludzi. Nie jestem za zniesieniem wyjątków, jestem za brakiem strefy.

############# Zapoznałam się.  Powinna być stracę w obszarze starego miasta i  Kazimierza, ewentualnie rozszerzona o część podgórza. Obszary szczególnie nowej huty,  ale i  czyżyn, prądników nie powinny być objęte sct. Dodatkowo powinny być włyączone obszary przy szpitalach 
(wszystkich),  szczególnie dziecięcy Prokocim oraz kanały dojazdowe do nich. 

Moim zdaniem to za mało.  Parkingów p&r jest za mało i są w obszarze miasta. Jak więc mają do nich dojechać osoby pracujące w Krakowie a dojeżdżające 
z okolic? Brak alternatywy w komunikacji  zbiorowej i  brak możliwości wjechania.  Nie ma tu logiki. P&r w Michałowicach jest zbyt oddalony od miasta 
aby miał tu rację bytu. 

Dla mnie obydwa za bez sensu.  Standard wnosi spoko,  jednakże powinien być nadawany na podstawie wyników przeglądu samochodu a nie roku jego 
produkcji . Bo tu robi się zamknięte koło. Dodatkowo powinny być ozdobne wymogi na auta typy SUV, które mają wysokie emisję a dobra klasę standardu 
emisji  euro.

Powinno być co najmniej 10/15 lat ponieważ to są kolejne ogromne koszty dla mieszkańców krakowa.  (Wcześniej np zmiana ogrzewania na gaz itp) Obawiam się że firmy zaczną się"wyprowadzać" z miasta.  Opłata za parking,  opłata za wjazd do miasta itd. Co z dostawcami? Zaczną się zamykać biznesy, 
maski przedsiębiorcy będą się przenosić.  Krakow na tym może dużo stracić. 

Dobrze ze jest taka Lista,  jednakże nie zmienia to faktu,  że nie powinno być całe miasto objęte ta strefą 



############# Mam auto w dieslu z 2007 r. Gdy kupowałem je ki lka lat temu miało Austriackie naklejki  Euro 5 i  na 90% Euro 6, natomiast w Polsce norma jest 
opisywana po roczniku więc norma formalnie w Polsce jest to Euro 4. Wg mojego obecnego stanu wiedzy, nawet jeżeli  stacja kontroli  pojazdów 
potwierdzi badaniem, że auto spełnienia normy, nie ma możliwości formalnie tego zaświadczyć.

W Niemczech działa to na zasadzie zaświadczenia z podmiotu uprawnionego, dzięki temu nawet starsze auta po dodaniu np. DPFa mogą spełnić normy.

Więc wnioskuję o obniżenie normy oraz o dodanie możliwości potwierdzenia faktycznej emisyjności pojazdu.

Najważniejsze jest obniżenie normy w okresie przejściowym, tak by człowiek nie musiał zmieniać planów i  wybierać czy rozwijać działalność, kupować 
mieszkanie, czy kupować samochód w horyzoncie 3-5 lat.

Największym absurdem jest pchanie ludzi w wydatki w coś co jest w zasadzie wyłącznie kosztem prawie dla wszystkich, w tym dla firm (za wyłączeniem 
taksówek, 
kurierów itp.). To jest blokowanie inwestycji  i  rozwoju.

Spełnienie wszystkich 3 punktów na raz w wielu wypadach jest nie realne. Np. samo przeniesienie podatków nie wystarczy. Chociaż mieszkam na terenie Krakowa od kilku lat i  prowadzę zajęcia dodatkowe na uczelni wyższej (prestiżowej), nie jest możliwe bym w tym momencie 
zameldował się w Krakowie.

Z kolei odwrotna sytuacja może być przy spółkach - jeden z współwłaścicieli  mieszka na terenie miasta natomiast spółka powstała lata temu na innym terenie i  ze względu na profi l , albo choćby opór wspólnika nie może się przenieś do Krakowa.

Albo ktoś mieszka w powiecie Krakowskim, nie w samym Krakowie i  wykonuje działalność lub pracuje na terenie Krakowa.

Możliwych sytuacji  jest wiele i  tak gwałtowne wdrożenie zbyt restrykcyjnych przepisów zwyczajnie zaszkodzi miastu. Mikro przedsiębiorcy, budujący nowe firmy,  jeżeli  nic ich nie będzie trzymać, zwyczajnie znajdą inne miejsce do życia, zarabiania i inwestowania. Ja sam do 
przedwczoraj, gdy usłyszałem o zmianach w radiu, szukałem mieszkania w Krakowie, teraz zaczynam patrzyć poza Krakowem. Jako mikroprzedsiębiorca nie będę zmieniał swoich celów inwestycyjnych i  biznesowych bo komuś się nie podoba moje auto (które zresztą będzie mieć 
czystsze spaliny niż nie jedno nowe w Krakowie bo po mieście jeżdżę rzadko (zwyczajnie nie ma sensu stać w korkach), a często robię trasy i  DPF jest zawsze przeczyszczony).

Kwota 6 000 rocznie to za dużo.

Mieszkam w Krakowie, ale nie spełnię wszystkich 3 punktów na raz.

Rozwijam w Krakowie start - up (uczelnia to tylko dodatek pro publico bono, tak jak OSP). Ale nnnowacyjne, nowoczesne (czyli  ryzykowne) technologie i  
przedsięwzięcia można rozwijać gdzie indziej.

Te przepisy są niemal wyłącznie pod pracowników korporacji , czyli  ludzi, którzy niedługo mogą zaliczyć masowe zwolnienia (vide Aptiv). Są najłatwiejsi do 
zastąpienia np. Hindusami, a w ubiegłym roku było najwięcej zwolnień grupowych bodaj od 2000 r. i  było to około 20 000 zwolnień. Z firm dochodzą przegłosy, 
że kolejne grupowki są w toku. Pracowałem w korporacji  górniczej na średnim szczeblu i  wiem jakie działy się przenosi w pierwszej kolejności. Generalnie 
"IBMy". Mamy za wysokie koszty pracy by być tanim outsourcingiem.

Mikro i  mali  przedsiębiorcy mają większe przywiązanie lokalne i  mniejszą opłacalność zmiany jurysdykcji  podatkowej niż korporacje. To tacy jak my płacimy 
podatki i  składki na funkcjonowanie naszego państwa (skąd samorzady dostają subwencje), nie korporacje zagraniczne.

A te przepisy uderzają właśnie w małe firmy w trakcie rozwoju.

Najważniejsze rzeczy do zmiany:
1. Wydłużenie terminów z 2-3 miesięcy od wejścia uchwały (co jest absurdem), do kilku lat (vide Warszawa - 8 lat).
2. Zmiana warunków uprawniających do korzystania z ulgi  dla mieszkańca, tak aby realnym było otrzymanie ww statusu dla kogoś kto pracuje w innej 
formie niż na umowę o pracę.
3. Zmniejszenie norm dot. pojazdów (Warszawa).
4. Podnoszenie wymogów stopniowo ( w Warszawie zrobiono to dużo rozsądniej - wystarczy w Google wpisać "strefa czystego transportu warszawa 
wymogi").

Powinni  zostać uwzglednieni ludzie pracujący i  dostarczający usługi na terenie miasta. Osoby działające dla dobra publicznego. Np. jak już wcześnie 
napisałem prowadzę na uczelni zajęcia dodatkowe dla studentów (nie odpłatnie), udzielam się OSP itp. ponieważ to ma znaczenie dla dobra publicznego, 
ratownictwa, poszukiwań ratunkowych, obrony cywilnej i  odporności państwa. A żyjemy w czasach gdy to jest najważniejszy problem i zadanie. Zarówno 
dla państwa, jak i  każdego obywatela, niezależne czy rozumie wagę sytuacji, czy nie.

############# SCT powinna obejmować jedynie ulicę Wyłom jeśli  już koniecznie musi być. Wszyscy powinni się móc poruszać dowolnym pojazdem zarejestrowanym. Tworzenie jakichkolwiek ograniczeń prowadzi do dyskryminacji  pewnej grupy 
osób i  godzi w wolność przemieszczania się zagwarantowaną w Konstytucji.

Tak, mam własną propozycję. Wszystkie ograniczenia do kosza. Uważam, że pomysł wprowadzania SCT powinien zostać zaniechany, lub jeśli  koniecznie musi byc wprowadzony, to na obszarze, na którym nie będzie przeszkadzał nikomu w codziennym funkcjonowaniu. Tutaj ul. Wyłom jest bardzo dobra, a na niej można zastosować wszystkie 
możliwe wymogi, ale na pozostałej części miasta nie, bo tu żyją żywi ludzie i  chcą się swobodnie przemieszczać. 

Urzędnicy w każdym miejscu znajdą pretekst do wyrwania jeszcze więcej pieniędzy na jeszcze głupsze pomysły. Nie zgadzam się na SCT w tej formie. Tak. Uważam, że grupa społeczna "wszyscy" powinna być wyłączona spod działania STC na zawsze, a nie tylko na 5 lat.

############# Wprowadzenie Strefy Czystego Transportu na proponowanych warunkach jest sprzeczne z Dz.U.1997.78.483 - Konstytucja Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 2 kwietnia 1997 r.
Cytat:
"Art. 32. Zasada równości obywatela wobec prawa
1. Wszyscy są wobec prawa równi. Wszyscy mają prawo do równego traktowania przez władze publiczne.
2. Nikt nie może być dyskryminowany w życiu politycznym, społecznym lub gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny."
Wprowadzenie innych zasad korzystania ze SCT dla mieszkańców Krakowa, a innych dla osób spoza Krakowa łamie wyżej przytoczony artykuł.  

Standard emisji  EURO nie jest równoznaczny z i lością emitowanych szkodliwych substancji . Wiele samochodów, które były produkowane w okresie, 
kiedy obowiązywała norma EURO3 spełniało warunki normy EURO4, ale w karcie technicznej samochodu wpisywano normę EURO3, ponieważ taka wtedy 
obowiązywała. Zdarzały się również sytuacje, kiedy samochody posiadały przyznaną wysoką normę EURO, ale jej w rzeczywistości nie spełniały (patrz 
afera "Dieselgate").  Może to doprowadzić do sytuacji , kiedy samochód realnie spełniający normę EURO4 (z wpisaną normą EURO3) nie wjedzie bez opłat 
do SCT, natomiast samochód z wpisaną normą EURO akceptowaną w SCT, a de facto jej nie spełniający - wjedzie bez opłat do tej strefy.
Wniosek: bazowanie na normie EURO nie jest miarodajne i  nie świadczy o tym, czy samochód emituje dużo szkodliwych substancji , czy jest ekologicznie 
"czysty". 

Jak zostaną zdefiniowani "mieszkańcy Krakowa"?
Czy jako "mieszkańcy Krakowa" zostaną uznane osoby:
1. Zameldowane (na pobyt stały lub czasowy) w Krakowie?
2. Ujęte w tzw. "systemie śmieciowym"?
3. Płacące podatki (PIT) w Krakowie, ale mieszkające poza Krakowem?
4. Mieszkające w Krakowie, ale nie zameldowane w Krakowie?
5. Deklarujące, że są mieszkańcami Krakowa?
6. Nocujące w hotelach na terenie Krakowa i  zameldowane w tych hotelach (zgodnie z Ustawą o ewidencji ludności i  dowodach osobistych z 10.4.1974 r., tekst jedn. Dz.U. z 2006 r., Nr 139, poz. 993 ze zm.)?

1. Wielkość emisji  samochodu nie jest równoznaczna z normą EURO, która została przypisana do danego pojazdu.  
2. Sam fakt dopuszczenia wjazdu dla osób nie będących mieszkańcami Krakowa za odpowiednią opłatą świadczy o tym, że w projekcie SCT nie chodzi o czyste 
powietrze, ale o zwiększenie wpływów do miejskiej kasy.

Tak jak w punkcie 1. - wprowadzenie wyjątków dla mieszkańców Krakowa tylko dlatego, że są mieszkańcami Krakowa na proponowanych warunkach jest 
sprzeczne z Dz.U.1997.78.483 - Konstytucja Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 2 kwietnia 1997 r.
Cytat:
"Art. 32. Zasada równości obywatela wobec prawa
1. Wszyscy są wobec prawa równi. Wszyscy mają prawo do równego traktowania przez władze publiczne.
2. Nikt nie może być dyskryminowany w życiu politycznym, społecznym lub gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny."
Wprowadzenie innych zasad korzystania ze SCT dla mieszkańców Krakowa, a innych dla osób spoza Krakowa łamie wyżej przytoczony artykuł.  

############# uważam, że Strefy Czystego Transportu nie powinny powstać w żadnej formie na ternie miasta Krakowa uważam, że Strefy Czystego Transportu nie powinny powstać w żadnej formie na ternie miasta Krakowa uważam, że Strefy Czystego Transportu nie powinny powstać w żadnej formie na ternie miasta Krakowa uważam, że Strefy Czystego Transportu nie powinny powstać w żadnej formie na ternie miasta Krakowa uważam, że Strefy Czystego Transportu nie powinny powstać w żadnej formie na ternie miasta Krakowa uważam, że Strefy Czystego Transportu nie powinny powstać w żadnej formie na ternie miasta Krakowa
############# Skasować .na zawsze.nonsens Przestańcie sobie zawracać głowe *****ołami Kupcie nowe lepsze auta ludziom!!! Ale tu chodzi o to że ludzie będą głodni i  biedni i  nic nie będą posiadac Skasować.wybijxie sobie z glowy Bzdura.nonsens Ludzie mają być biedni i  głodni i  nic nie będą posiadac do 2030.
############# Rynek główny i  przylegające ulice. Całe miasto powinno być dostępne dla wszystkich, oprócz ewentualnie ścisłego centrum. Ludzie nie poruszają się po mieście dla zabawy, segregacja ich 

jest niekonstytucyjna.
Standardy emisji  są i luzoryczne i  nie przekładają się na rzeczywistość, afery takie jak /dieselgate/ pokazują, że fabrycznie nowe samochody nie spełniają 
tych wymagań, nie można karać ludzi za niewystarczającą zasobność portfela, wpłynie to także na wzrost cen usług i  ich dostępność.

Mieszkańcy płacą tu podatki, oraz ponoszą wysokie opłaty związane z obsługą życia w Krakowie i  dokładanie kolejnej daniny tym razem pseudoekologicznej, oraz utrudnianie funkcjonowania ludziom nie leży w interesie mieszkańców, oraz ich bliskich. Segregowanie ludzi na 
biednych i  bogatych pod przykrywką troski o zdrowie jest złe i  nie powinno mieć miejsca. Ograniczanie mobilności z tego wynikające nie przełoży się na wzrost poziomu życia, lecz na pogłębianie nierówności społecznych. Myślę, że prawie każdy chciałby jeździć nowym autem, 
ale nie wszystkich na to stać.

Negatywnie, ten pomysł pokazuje, że miasto traktuje sct jako narzędzie fiskalne i  nie ma to nic wspólnego z dobrem mieszkańców, wprowadzając takie zapisy 
wygenerujecie jedynie wzrost kosztów życia/pracy/dostępności towarów i  usług. Kraków nie jest wyspą i  badania wyraźnie pokazały, że nawet całkowita 
rezygnacja z samochodów nie przyniesie poprawy powietrza w mieście, gdyż te zanieczyszczenia to tylko promil, bez wpływu na całokształt.

Wszyskie samochody zarejstrowane i  posiadajace ważny przegląd techniczny bez ograniczeń. Wyjątki zaproponowane przez miasto to jakiś niesmaczny 
żart, nawet straż pożarna nie spełnia w większości tych wymagań, nie mówiąc już o innych grupach posiadających różnorakie pojazdy, które wykonują 
pracę na terenie miasta.  Ponadto codziennie tysiace dostawcow spoza miasta wykonuje tu swoje zajęcia. Zwykła chłodnia na mięso spełniająca normy 
to koszt prawie pół mil iona złotych i  takie koszty operacyjne wynikajace z koniecznosci wymiany taboru poniosą mieszkańcy. Podsumowując jedynym 
beneficjentem tych rozwiązań będzie budżet miasta, wszyscy mieszkańcy i  cała reszta ludzi na tym stracą. 

############# Tylko centrum ( sam rynek ) SCT powinna być w ścisłym centrum - pozostała część miasta musi być z niej wyłączona Nie może prawo działać wstecz - jeśl i w dniu wprowadzenia SCT posiadam samochód sprawny technicznie mam mieć możliwość jeżdżenia nim gdzie 
chce i  jak chce aż do zezłomowania i  to ja decyduje kiedy nie będę nim dalej jeździł 

Jak pkt 3 Poroniony pomysł. Jak pkt 3 

#############
############# Ścisłe centrum. Uważam że zakaz wjazdu dla samochodów disla z normą euro 5 jest kpiną to w tym momencie 11 letnie samochody kosztujące kilkadziesiąt tysięcy złotych. 

Większość ludzi w krakowie to sfera budżetowa nie każdego stać na wymianę samochodu. Samochod z si lnikiem benzynowym to droższe koszty paliwa. 
Gdy ludzie zorientują się jak bardzo próbujecie zrobić ich biednymi wyjdą na ulice i  wywiozą władzę na taczkach. Będzie eko.

Euro 3 benzyna euro 4 disel Moim zdaniem wprowadzenie tego na cały krakow jest absurdem nie poprawi to jakości powietrza ale pewnie stan budżetu z abonamentów. Czy po wniesieniu opłaty ta straszna emisja nagle zniknie ? Po prostu urzędnicy chcą jawnie okraść ludzi. USA i  Chiny otwierają setki nowych kopalni a Unia 
będąca 10% terytorium świata chce uratować planetę,absurd.

Strefa powinna zostać ograniczona do minimum, wasza propozycja jest bardziej restrykcyjna niż w większości miast Europy w krajach bogatych gdzie 
ludzi stac na nowe samochody. Nie znam osoby z Krakowa która popierała by ten wymysł( może poza zarządem ZTP) i  sztucznie podstawianą publiką na 
konsultacjach. Moim zdaniem każdy powinien decydować sam czym chce się poruszać. Nie każdego stać na nowy samochód. Wcześniej winne były piece 
l ikwidacja nic nie dala teraz bierzecie się za samochody efekt będzie ten sam. Ludzie przy urnach i  na ulicach wam podziękują.

############# Żadnej Strefy Czystego Transportu w Krakowie Żadnej Strefy Czystego Transportu w Krakowie Żadnej Strefy Czystego Transportu w Krakowie Żadnej Strefy Czystego Transportu w Krakowie Żadnej Strefy Czystego Transportu w Krakowie Żadnej Strefy Czystego Transportu w Krakowie
############# Żadnych Granic Całe miasto powinno  być dostępne!! Kasa nic więcej...
############# Granica strefy powinna przebiegać w obrębie UM Kraków i do 20 metrów wokół. Wolności gwarantowane konstytucją nie mogą być ograniczane żadnymi strefami, które mają na celu jedynie dojenie ludzi z pieniędzy. Dramatycznie źle. Kolejny parapodatek wbrew woli  mieszkańców którym władza powinna służyć. 
############# Pierwsza obwodnica Moja praca Max euro 4 dla diesla Śmieszne. Zapłać i  truj dalej
############# Strefa obejmująca ściśle centrum wzdłuż plant Rejon Bronowic wzdłuż armii krajowej okolice Ikea makro, Mieszkańcy gminy ościennych pracujący w Krakowie powinni mieć również okres przejściowy np 2-3 lata Koszty są wysokie w stosunku do zarobków. 
############# Niech strefa bedzie na rynku Krakowskim.

Nie ma potrzeby żeby powstawała strefa czystego transportu na terenie całego Krakowa to jest pomysł pseudo ekologów i ludzi którzy nie mają mózgu.
Niech każdy dojedzie gdzie chce jeżeli ma taką potrzebe.Dlaczego ma auto zostawiać na parkingu. Kto ma interes w tym żeby pozbawić obywateli 
możliwości poruszania się samochodem na który zarobil i . 

Wymagania za wysokie w porównaniu do tego i le średnio się w Polsce zarabia. Poza tym dlaczego są inne l imity dla si lnków ZI i  ZS. Silniki  z ZS mają 
mniej szkodliwych substancji  przez to że mają fi ltry cząstek stałych i  katalizatory. Wiedza na której opierają się urzędnicy nie jest oparta naukowo tylko 
na propagandzie pseudo ekologów co mają tyle wspólnego z ekologią co koń z krową.

Dlaczego tylko mieszkańcy wszystkie osoby wjeżdżające do Krakowa Dlaczego ktoś ma płacić za wjazd to jest naruszenie praw osób których nie stać na samochód. Czym się różni mieszkaniec od ludzi przyjeżdżających do 
Krakowa za pracą czy na studia. To jest jawna dyskryminacja.

Dlaczego tylko krakowianie, a ludzie przyjeżdżający do Krakowa którzy przykładowo studiują albo pracują, i  posiadają 20 letni samochód

############# Dlaczego całe miasto, a nie najbardziej zatłoczone centrum? Mieszkańcy gmin ościennych aktywnie uczestniczą w życiu Krakowa i  w dużej mierze tworzą jego ekonomię, a proponowana strefa (i  przy tym wyłączenie mieszkańców Krakowa) to jest jawna dyskryminacja. Czemu 
samoloty mogą mieć ścieżkę podejścia nad Bronowicami (i  nie tylko), ale my nie możemy pojechać do tamtejszych sklepów samochodami? To jest ewidentne wykluczenie ekonomiczne i  społeczne mieszkańców gmin ościennych. Poza tym w pierwszej kolejności poprosimy o fi le 
urzędów w gminach ościennych abyśmy nie musieli  udawać się do Krakowa i  płacić za to kary. 

Wszystkie szpitale i  urzędy o i le SCT w ogóle powinna powstać. Totalne oderwanie od rzeczywistości motoryzacyjnej Polaków. Jak wszyscy to wszyscy. Mieszkańcy nie trują swoimi gratami? Tylko obce samochody są be? Jeśli  tak to proszę również zrobić strefę odwróconą, tak żeby mieszkańcy Karkowa na jeździl i  swoimi starymi gratami po gminach ościennych. 
Niezłym pomysłem byłoby również przymuszenie byłych mieszkańców Krakowa (z autami dalej zarejestrowanymi w KrK) do przemeldowania się w gminach ościennych i  przerejestrowania samochodów. Ciekawe jaki wtedy byłby opór społeczny. 

Typowy skok na kasę. Zapłacisz i  już jesteś eko. Nawet nie chce się gadać. A czemu znowu kler jest zwolniony z opłat? Kolejne draństwo. 

############# Maksymalny obszar SCT powinien obejmować wyłącznie okolice rynku. NIE CAŁE MIASTO! Nawet w Niemczech strefy nie wymagają tak wysokich norm EURO! Benzyna: MAX EURO 1
Siesel: MAX Euro 3

Samochody nabyte przed wprowadzeniem SCT powinny być wyłączone z wymagań. Każde auto powinno móc wjechać do miasta. Absurd. Jak można wymagać opłat od ludzi których nie stać na nowsze samochody? Zwolnione z wymagań strefy powinny być samochody zakupione przed wprowadzeniem SCT?

############# popieram ok będziemy się truć za pieniądze, a osoby mało majętne, które nie stać na własne auto będą musiały płaci. Proponuję całkowity zakaz. 
############# tylko śródmieście dzielnica euro5 lub wyżej 10lat dobrze dobrze
############# Tak Każdy powinien mieć możliwość wjazdu do miasta Każdy powinien mieć możliwość wjazdu do miasta Powinno zostać zmienione. Nie każdego stać na taki pojazd. Każdy powinien mieć możliwość zjazdy do miasta Każdy powinien mieć możliwość wjazdu do miasta
############# Jestem przeciwnikiem uchwały o strefie czystego transportu Nie Brak ograniczeń dla samochodów że względu na tok produkcji  Uważam że projekt sam w sobie jest zły i wymogi SCT są absolutnie zbyt rygorystyczne Złe bo sam projekt jest zły To jest tylko przyzwyczajanie ludzi do formy ograniczeń które i  tak później wejdą dla mieszkańców.
############# Tak Dla mieszkańców wyłączenie do końca eksploatacji  samochodu! Krzywdzące, pozbawione zasad moralnych, zwykły  haracz ! Cała koncepcja SCT do anulowania.
############# Rezygnacja z pomysłu Cały Prokocim Bieżanów 2000
############# Nie powinna powstać Jedyny obszar powinien być na starym mieście Samochód z silnikiem 1.2 l itra jest niby mniej ekologiczny niż 5.0 diesel tylko dlatego że jest nowy paranoja Strefa nie powinna powstać Trzepanie kasy na ludziach którzy nie mają pieniędzy na nowe auta
############# Jestem za powrotem do granicy 2010r. i EURo 5 dla diesli .
############# SCT w takiej formie w jakiej została zaproponowana jest absurdalna i  nie powinna wejść w życie. Moim zdaniem SCT jeżeli  w ogóle miała by powstać w Krakowie, to powinna obejmować maksymalnie obszar do I obwodnicy, czyli  obszar Starego Miasta. Z obostrzeń SCT powinny zostać całkowicie wykluczone samochody o statusie historycznym, tak jak to miało miejsce w projekcie SCT przygotowanym na 

2024 rok. W skali całego miasta odsetek samochodów historycznych jest znikomy, a obostrzenia nałożone przez SCT skutecznie utrudniłyby pasjonatom 
zabytkowej motoryzacji  poruszanie się nimi po Krakowie.

Uważam, że SCT nie powinno w ogóle dotyczyć samochodów zarejestrowanych w Krakowie, nie tylko na 5 lat. To rozwiązanie jest niczym innym jak próbą wyłudzenia pieniędzy od tych, którzy chcą lub potrzebują przyjechać do Krakowa, a z jakichś względów nie 
posiadają aut, które by się podobały włodarzom tego miasta, tak więc ten przepis przede wszystkim uderzyłby w ludzi mniej zamożnych.

Samochody historyczne (czyli w tym także zabytkowe, gdyż pojazd zabytkowy stanowi zgodnie z ustawą podkategorię samochodów historycznych) 
powinny być bezterminowo i  bez ograniczeń dopuszczone do swobodnego ruchu po całym obszarze Krakowa. W skali  całego miasta odsetek samochodów 
historycznych jest znikomy, a obostrzenia nałożone przez SCT skutecznie utrudniłyby pasjonatom zabytkowej motoryzacji poruszanie się nimi po mieście.

############# Jest dobrą propozycją. Proponuję zachowanie możliwości wjazdu samochodów ze standardem emisji  euro 5 z si lnikiem diesla, ponieważ nie zmieni to znacząco emisji  na 
środowisko. Projekt zakłada wyłączenie dla mieszkańców miasta Krakowa w zakresie spełnienia standardu emisji  euro 6 z si lnikiem diesla co ograniczy 
wjazd tylko przyjezdnych i  nie uwzględnia osób pracujących w Krakowie i  mieszkających poza Krakowem. Może po 5 latach wprowadzić szersze 
ograniczenia.

Uważam że możliwość wyłączenia nie powinna obejmować tylko mieszkańców Krakowa tylko uwzględniać osoby pracujące w Krakowie Proponowana Stawka opłat jest za duża,  może opcja abonamentu z uwzględnieniem osób pracujących lub uczących się a niebędących mieszkańcami Pracujacy stacjonarnie w Krakowie niemieszkancy powinni być objęci wyłączniem.

############# Jestem całkowicie przeciwny wprwadzaniu SCT w Krakowie w obecnych uwarunkowaniach. Dlaczego w niemieckich miastach, które wprowadziły SCT dyskutuje się nad jej zniesieniem, bo nie spełniła ona założenia poprawy jakości powietrza, a l iczymy, że uda się to w Krakowie. 
Jeżeli  celem jest jednak walka z samochodami to proszę wprowadzić dla nich racjonalną alternatywę, a ludzie sami porzucą korzystanie z aut. Komunikacja miejska nie nadąża za rozrostem i rozwojem miasta, jest wolna i  wymaga wielu przesiadek. Urbanistyka jest fatalna i  
daleko nam do standarów mista 15 minutowego. Jest wiele do poprawy, a wybieramy rozwiązanie najgorsze z możliwych. Program wycofywania piecy dał świetne rezultaty, może warto wzmocnić naciski na gminy otaczające Kraków, żeby takżę poszły naszym śladem? Jeżeli 
miasto musi wprwadzić SCT z racji  nowych, szkodliwych przepisów, niech ona obejmie obszar pierwszej obwodnicy, gdzie ruch samochodowy i  tak praktycznie nie istnieje, czy też płytę rynku.

Rozwój kolei w obrębie miasta czy budawa metra, to są realne rozwiązania problemów komunikacyjnych. Dodawanie kolejnych wyłączeń oraz wyjątków 
tylko potwierdza, że idea jest szkodliwa.

Niech miasto we współpracy z policją kontroluje stan techniczny pojazdów, czy są sprawne pod kątem emisji  spalin. Jest to jedyne, sensowne 
rozwiązanie wymierzone w "trucicieli".

Dodawanie kolejnych wyłączeń oraz wyjątków tylko potwierdza, że idea jest szkodliwa. Dodawanie kolejnych wyłączeń oraz wyjątków tylko potwierdza, że idea jest szkodliwa. Czy celem jest nałożenie nowej daniny na zmotoryzowanych czy 
poprawa jakości powietrza? Nie m tu związku logicznego.

Dodawanie kolejnych wyłączeń oraz wyjątków tylko potwierdza, że idea jest szkodliwa.

############# Strefa tylko w ścisłym centrum Mieszkańcy powinni  być wyłączeni że strefy sct
############# Powinien być zapewniony dojazd do dużych węzłów przesiadkowych (głównie pętli tramwajowych) z każdej strony miasta. W szczególności do wszystkich parkingów P&R. Dojazd do węzłów tramwajowych powinien być zapewniony w każdej części miasta, a nie tylko na północy (P&R Górka Narodowa). Na południu powinien 

być umożliwiony przejazd ulicami Skotnicką, Babińskiego i  Bunscha (P&R Czerwone Maki); Zakopiańską (do pętli  Borek Fałęcki - w pobliżu duży parking 
centrum handlowego może funkcjonować jako pseudo P&R); Herberta i  Witosa (P&R Kurdwanów); Śliwiaka, Rybitwy, Surzyckiego, Mierzei Wiślanej i  
Bagrowej (P&R Mały Płaszów).

Nieproporcjonalnie wyśrubowane normy dla silników diesla (benzynowa Euro4 jest spełniona w zakresie tlenku węgla już w diesel Euro2, w zakresie 
tlenków azotu w podstawowej diesel Euro6, a w zakresie cząstek stałych - które głównie tworzą smog - benzyna nawet nie ma określonych parametrów) 

Okres przejściowy dla mieszkańców powinien być wydłużony do przynajmniej 10 lat od przyjęcia uchwały Parodia - należy zapewnić możliwość dojazdu do węzłów tramwajowych, gdzie samochody można zostawić - i  dalej już działa komunikacja miejska. Ważne by 
osiągalne były tramwaje, bo autobusy na obszarze gdzie tramwajów nie ma - są mało punktualne i  stoją w korkach, przez co nie są alternatywą do poruszania 
się po mieście. 

############# Zmniejszyć strefę do drugiej obwodnicy Powinny zostać wyznaczone drogi dojazdowe do wszystkich szpitali Obecne zarejestrowane pojazdy powinny być zwolnienie z SCT. prawo nie działa w stecz więc nie powinno się wykluczać pojazdów zakupionych wcześniej Idealnie rozwiązanie do łatania budżetu Pojazdy zabytkowe powinny być całkowicie wyłączone a nie tylko 50 dni rocznie 
############# Strefa tylko wokół Plant benzynowe Euro3

dizel Euro5
Okres przynajmniej 8 lat

############# SCT powinno zająć obszar +/- wewnątrz 2giej obwodnicy Nie powinna utrudniać dostępu do szpitali  specjalistycznych przychodni  urzędów skarbowych, urzędów miejskich powiatowych i  wojewodzkich Może pozostac Może pozostac Może pozstac Może pozostac
############# Granice pierwszej obwodnicy. SCT powinno być w granicach pierwszej, max drugiej obwodnicy. To absurd, że w obecnej wersji  ma objąć całe miasto. W Warszawie strefa obejmuje tylko 

ścisłe centrum.
Polaków nie stać na wymianę samochodów na kilkuletnie, to jest nierealne przy drożejących cenach samochodów nowych i  używanych, tym bardziej w 
sytuacji gdy strefa obejmie całe miasto, więc będzie dotyczyć setek tysięcy ludzi. Skąd mają wziąć pieniądze na nowy samochód? Czy mamy tak bogaty 
naród? 

Rozszerzenie dla mieszkańców okolicznych miejscowości którzy pracują w Krakowie. Ceny powinny być minimalne aby nie wykluczyć 90% Krakowian z ruchu miejskiego Samochody historyczne/zabytkowych powinny być zwolnione z tego zakazu, bez żadnych ograniczeń. Stanowią znikomą część samochodow na drogach, są 
elementem kulturowym. 

############# Wokół plant/Rynku Głónlwnego i  Kazimierza ograniczonego Bulwarem Inflanckim z jednej strony a Starowiślną z drugiej. Nie. Powyższe wyjątki powinny obowiązywać tylko w granicach strefy określonej w punkcie pierwszym. Dodatkowo wjazd powinni mieć 
mikroprzedsiębiorcy i  mali  przedsiębiorcy prowadzący sklepy  punkty usługowe w rejonie strefy oraz dostawcy. 

Powinniśmy kalkulować i le szkodliwych substancji  generuje konkretny pojazd. VW Lupo o oznaczeniu 3L(wersja nastawiona na ekologię i  spalająca ok 3 
l  benzyny na 100km) nie wjedzie do strefy przy obecnych warunkach mimo że jest czystszym rozwiązaniem(81 g/km C02) niz samochody zakupione na 
potrzeby miasta Krakowa nie mowiac juz na przyklad o pojazdach takich jak Mercedes G63 AMG spalający ponad 20l paliwa na 100km i generujący 
358g/km CO2. Uderzy to w mniej zamożnych obywateli  i  mieszkańców. 

Okres przejsciowy powinien trwac 7 lat zeby samochody spelniajace wymogi SCT staly sie bardziej osiagalne i  przystepne cenowo dla przeciętnego obywatela. Mieszkańcy powinniśmy móc wjeżdżać na teren strefy wszystkimi pojazdami zakupionymi i zarejestrowanymi na nich 
przed rozpoczęcia obowiązywania przepisów o SCT bezterminowo, tak dlugo jak spełniają one warunki dopuszczenia do ruchu. Pojazdy zakupione lub zarejestrowane po tym terminie powinny mieć 5 lat wyłączenia jak obecnie. Krakow powinien najpierw postawić na 
CarSharing, mikroelektromobilność,rower miejski, pubktualną i  lonkurencyjną do samochodu komunikację miejską dostosowana do potrzeb mieszkańców i przemyślane decyzje dotyczące remontów i prac drogowych by nie prowadziły do zakorkowania wszystkich arteri i 
miejskich na danym kierunku. 

Po wprowadzeniu rozwiązań z punktów 1,2,3,4   możnaby nałożyć takie opłaty dla.osob nie miszkajacych i  nierozliczających sie w Krakowie po zakończeniu 
okresu przejściowego. 

J.w.

############# Strefa powinna obejmować tylko centrum miasta, czyli obszar od okolic Olszy do okolic Łobzowa. Okres powinien być wydłużony do 10 lat. Jest to dobre rozwiązanie Problemem jest nie grupa a okres. Pojazdy historyczne powinny mieć możliwość jeżdżenia po Krakowie cały rok. Na przyklad kultowa Nysa ze słynnych 
kiełbasek spod Haki Targowej ustawia się tam ponad 300 dni w roku. 

############# Zapoznałem się. Strefę czystego transportu należy całkowicie zlikwidowac. Likwidacja strefy czystego transportu Podstawowe pytanie co z ludźmi których nie stać na nowe samochody. Likwidacja strady czystego transportu Cały ten projekt to oszustwo!!!! Najnowsze badania przeprowadzone wskazują że najczystszy i  najmniej szkodliwy dla środowiska jest diesel. Sama produkcja 
elektryków to jakie zanieczyszczenia/baterie. A opłata za wjazd pomimo braku odpowiedniego euro to zdzierstwo i  kradzież w biały dzień. To jest propaganda z 
tym czystym powietrzem i zielonym ładem. 

Likwidacja czystego transportu

############# Zwykle zezwolenie na wjazd do SCT pojazdem historycznym czyli  takie prawo jak funkcjonuje aktualnie w Warszawie sprawdza się bardzo dobrze. 
Ograniczenie do 50 wjazdów oraz kierowania przez właściciela uniemożliwi działanie firm zajmujących się przejazdami retro samochodami po Krakowie 
w rozumieniu wycieczki, ślubu, oprowadzania tematycznego itp. Zainteresowanie taka formą rozrywki rośnie, Kraków nie powinien pozbawiać się siły 
jaką jest konkurencyjności i  różnorodności oferty turystycznej. 

############# Rynek do plant. Bezterminowo bez ograniczeń.
############# W projekcie zadeklarowano, że z dniem 1 l ipca 2025 r. tworzy się strefę czystego transportu „W celu ograniczenia negatywnego oddziaływania emisji  zanieczyszczeń z transportu na zdrowie ludzi”. Przypominam, że strefa z tym dniem już została w Krakowie ustanowiona, ale 

obecna uchwała została (wciąż jeszcze nieprawomocnie) uznana za niezgodną z prawem przez Wojewódzki Sąd Administracyjny w Krakowie. Wygląda więc na to, że władze miasta uznały, że na wypadek utrzymania przez Naczelny Sąd Administracyjny w mocy wyroku 
krakowskiego sądu, przed początkiem lipca podejmą nową uchwałę, wobec której – nawet jeżeli  zostanie zaskarżona – sąd nie zdąży podjąć żadnej decyzji .
Granice nowej strefy są określone w załączniku nr 1 do uchwały. Trudno przytoczyć w tym miejscu cały jego opis. Zasadniczo przewidziano, że strefa docelowo obejmie całe miasto poza obszarem na wschód od wschodniej obwodnicy Krakowa i  kilkunastu odcinków dróg 
stanowiących „wcięcia” w obszar strefy, np. w celu umożliwienia dojazdu do tylko niektórych szpitali, czy też do jednego (!) parkingu Park and Ride – na Górce Narodowej (o tym zagadnieniu napiszemy jeszcze w dalszej części niniejszego tekstu).
Do projektu nie załączono żadnego uzasadnienia tych granic, ani wyników badań naukowych, wykazujących, że na tym obszarze znacząco są przekroczone normy jakości powietrza i  przekroczenie jest skutkiem zanieczyszczeń pochodzących z transportu. Nie załączono także 
prognoz dotyczących skutków wprowadzenia strefy w takim kształcie. Nie przytoczono też wyników dotychczasowych ocen jakości powietrza Głównego Inspektora Ochrony Środowiska (GIOŚ), które nie tylko są oficjalnymi dokumentami dotyczącymi zanieczyszczeń, ale mają 
zasadnicze znaczenie dla ustanowienia strefy (!). Bowiem zgodnie z wprowadzonym w grudniu 2024 r. art. 39 ust. 3a ustawy z dnia 11 stycznia 2018 r. o elektromobilności i  paliwach alternatywnych, jeżeli  ocena jakości powietrza GIOŚ wykazała przekroczenie średniorocznego 
poziomu dopuszczalnego dwutlenku azotu (NO2) w ponad stutysięcznym mieście, to od dnia 1 stycznia roku następującego, rada miasta ustanawia SCT. A więc najwcześniej od 1 stycznia 2026 roku (!). A trzeba wiedzieć, że w trakcie konsultacji  nowego projektu, przedstawiciele 
Zarządu Transportu Publicznego zwracali  uwagę, że miasto już musi wprowadzić strefę, bo taki wymóg wprowadza przytoczony nowy przepis.
Jesteśmy przeciwko strefie jako takiej!
Należy jeszcze raz podkreślić, że zarówno jej ustanowienie jak i  jej obszar nie zostały w żaden sposób uzasadnione. Strefa będzie służyła głównie: budżetowi miasta, czyli  urzędnikom, którzy uzyskają więcej środków do dyspozycji  – z nowych opłat (o czym będzie jeszcze mowa) i  
z obiecywanych pożyczek z „Krajowego Planu Odbudowy”, a także producentom nowych pojazdów, w szczególności elektrycznych. Jednocześnie uderzy w osoby niezamożne i  w drobnych przedsiębiorców.
Jeżeli  jednak strefa musiałaby istnieć, to powinna być jak najmniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości rzędu 0,2 km kw. Przekroczenie średniorocznej normy dwutlenku azotu nastąpiło tylko na obszarze o takiej powierzchni, co stwierdzono we wspominanej 
już ocenie jakości powietrza Głównego Inspektora Ochrony Środowiska (za rok 2023). Należy przypomnieć, że to właśnie przekroczenie tej normy ma być ustawową przesłanką wprowadzenia strefy.
Co więcej, ustanowienie SCT nawet na mniejszym obszarze, jest możliwe! I to urzędnicy miejscy przyznawali  podczas konsultacji .
Założenia krakowskiego projektu stoją w rażącej sprzeczności z programem ochrony powietrza, w którym Sejmik Województwa Małopolskiego rekomendował, na jakim obszarze strefa powinna być ustanowiona. Sejmik wskazywał, że powinna być ona ograniczona w pierwszym 
rzędzie drugą obwodnicą, tj. m.in. Alejami Trzech Wieszczów (tak proponowano w pierwszym projekcie uchwały z 2022 roku).
Uważam, że nawet przy niewielkiej strefie, spod obowiązków ustanowionych na jej obszarze powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i  sąsiednich powiatów.

Jestem przeciwko strefie. Uważamy, że przedstawiony kształt granic nie jest dobrą propozycją. Wszystkie szpitale, ośrodki dla seniorów, ośrodki zdrowia i 
parkingi Park and Ride powinny być dostępne każdym autem, niezależnie do jego poziomu emisji  zanieczyszczeń.

Jeżeli  strefa musiałaby istnieć, to powinna być o wiele mniejsza – jak już napisałem, np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw. (co 
wynika z Oceny jakości powietrza GIOŚ za rok 2023). Wtedy nie byłoby konieczności wprowadzania „wcięć” do obszaru strefy obejmujących pojedyncze 
ulice, aby dostać się do kluczowych miejsc dla mieszkańców miasta i  okolic. Jednocześnie warto zauważyć, że takie „wcięcia” są niefunkcjonalne. Nie 
przewidziano bowiem, że dana ulica nieobjęta strefą może być remontowana, albo czasowo wyłączona z ruchu wskutek innych zdarzeń. Nie ma w takim 
wypadku możliwości objazdu i  dotarcia do określonego miejsca drogą alternatywną (np. w przypadku al. 29 l istopada – do Park and Ride na Górce 
Narodowej). W razie remontu albo ten dojazd byłby niemożliwy, albo konieczna byłaby zmiana uchwały ws. SCT.

Jestem przeciwko strefie. Niezależnie od uwarunkowań prawnych (ograniczenie prawa własności i  swobody przemieszczania się) oraz społecznych 
(wykluczenie komunikacyjne osób mniej zamożnych), wymogi dotyczące norm Euro i  roczników przewidziane w uchwale są nieadekwatne w kontekście 
celu uchwały. 

Samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru obejmującego cząstki węglowodorów pierścieniowych, powiązanego z 
pobieraniem oleju przez silnik. Po tej dacie montowane są cienkie pierścienie tłokowe, obniżające tarcie. W związku z tym, si lniki dość szybko ulegają 
zużyciu i  zaczynają przepuszczać olej, którego pojazd więcej spala.

 Ponadto:
znane są l iczne przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane, gdyż zostały wyprodukowane, kiedy obowiązywała jeszcze 
niższa norma i  taka im została nadana;
istnieją pojazdy stosunkowo nowe, które nie spełniają przypisanej dla danego roku normy Euro, a są traktowane na równi z tymi, które ją spełniają – np. 
Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia normę Euro 5, ale w Polsce będzie traktowana na równi z pojazdami spełniającymi podwyższoną 
normę Euro 6;
deklarowane parametry aut grupy VW z okresu tzw. Afery Dieselgate nie spełniają norm Euro odpowiadającej ich rokowi produkcji (są na poziomie aut z 
Euro 4)
na podstawie przeprowadzonych w Niemczech badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla, posiadające układy recyrkulacji  spalin, 
spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w miastach;
jednocześnie samochody naprawdę ekologiczne to pojazdy hybrydowe oraz zasilane gazem LPG lub CNG, które kryteriów krakowskiej SCT nie spełniają;
problemem jest nieuczciwe przeprowadzanie przeglądów oraz celowe usuwanie układów recyrkulacji  spalin.
 
Tak więc, gdyby władzom zależało na tym, aby spełnianie wymagań dotyczących standardu emisji  Euro stanowiły warunek umożliwiający wjazd, to te 
formalne normy powinny być jak najniższe: Euro 1 dla pojazdów benzynowych i  Euro 1 dla diesli . Co więcej, niezależnie od roku produkcji  i  normy Euro, 
do strefy powinny móc wjeżdżać pojazdy hybrydowe i  z instalacją LPG lub CNG. Ponadto do SCT powinny móc wjeżdżać wszystkie pojazdy 
historyczne/zabytkowe, bez ograniczeń proponowanych przez autorów projektu (takich jak l imit 50 dni  w roku).

Uchwała przewiduje jedynie pięcioletnie wyłączenie, ale osoby uprawnione będą musiały zgłosić pojazd (przed dniem kontroli) do Prezydenta miasta Krakowa w celu weryfikacji  spełniania warunków. Przy tym, warunki te niezbyt jasno opisano w punkcie 5 załącznika nr 2 do 
uchwały (trzeba wykazać m.in. tytuł prawny, zameldowanie i  opłacanie podatków w Krakowie).

Co istotne, sformułowania zawarte w projekcie uchwały wskazują na to, że osoba fizyczna prowadząca działalność gospodarczą w mieście (a zameldowana gdzie indziej) nie będzie mogła wjechać na podstawie tego wyjątku, w przeciwieństwie do osób działających w ramach 
osoby prawnej [„osoba określona w ppkcie a) lub przynajmniej jeden ze współwłaścicieli  pojazdu zameldowany jest na pobyt stały lub czasowy pod adresem znajdującym się na obszarze Krakowa, a w przypadku osoby prawnej jest ona zarejestrowana pod adresem na obszarze 
Krakowa”].

Pytanie, co z innymi jednostkami organizacyjnymi, nie będącymi osobami prawnymi? Co istotne, aby podlegać wyjątkowi, właściciel  lub przynajmniej jeden ze współwłaścicieli  pojazdu musi nim zostać do 30 czerwca 2025 r.

Będąc całkowicie przeciwko strefie, uważam, że jeżeli  musiałaby jednak istnieć, to wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także przedsiębiorców (niezależnie od formy 
prowadzenia działalności), którzy mają siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie lub w okolicznych powiatach.

Zgodnie z uchwałą tylko w okresie od 1 l ipca 2025 r. do 30 czerwca 2028 r., dopuszcza się wjazd przez takie samochody po uiszczeniu opłaty:

- w wysokości 2,50 zł uprawniającą pojazd do poruszania się po Strefie w okresie jednej godziny,
- w wysokości 20 zł za abonament uprawniający pojazd do poruszania się po Strefie w jednym dniu kalendarzowym,
- w wysokości 500 zł za abonament uprawniający pojazd do poruszania się po Strefie przez okres jednego miesiąca kalendarzowego.

Od 1 l ipca 2028 roku nie będzie już możliwości wjechania przez samochody niespełniające norm spoza Krakowa, czego w pytaniu nie zauważono.

Co istotne, projektodawca zapisał maksymalne dopuszczonych przez ustawę opłaty. To pokazuje, że władzom miasta poprzez wprowadzenie wyśrubowanych 
norm i jednoczesne umożliwienie odpłatnego wjazdu, zależy nie na czystym powietrzu, ale na uzyskaniu środków finansowych kosztem posiadaczy pojazdów.

Szczególnie dotkliwe opłaty te będą dla pracowników i drobnych przedsiębiorców spod Krakowa. Będą oni musieli  wygospodarować dodatkowo 500 zł 
miesięcznie na pokrycie dodatkowych kosztów za wjazd do miasta.

Wyobraźmy sobie osobę z podkrakowskiej gminy, która pracuje w Krakowie, ma rodzinę na utrzymaniu i  kupiła niedawno diesla z 2013 roku. Zaznaczmy, że 
według uchwały z 2022 roku taki diesel by wjechał i  to bezpłatnie. W związku z tym ta osoba brała pod uwagę wejście w życie strefy, nabywając pojazd. A teraz? 
Nie może sprzedać stosunkowo nowego samochodu, bo jego wartość spadła (nie odpowiada już normom) i  nie stać go na nowszy, porównywalny model. Musi 
zatem płacić. Kosztem swojej rodziny. A za trzy lata już nie wjedzie. Czy będzie jeszcze pracować w Krakowie? Autorzy projektu nie biorą takich uwarunkowań 
pod uwagę.

Wyłączenia podmiotowe i  przedmiotowe od zakazu wjazdu do strefy czystego transportu określa załącznik nr 2 do uchwały. Warto zapoznać się z 
wszystkimi wyjątkami. Z perspektywy przeciętnego posiadacza pojazdów osobowych (poza wspomnianymi wyjątkami dotyczącymi mieszkańców i osób 
prawnych prowadzących działalność w mieście) istotne są wyjątki dotyczące m.in.:

motocykli ,
od 1 l ipca 2025 r. do 30 czerwca 2028 r., zgłoszonych do prezydenta miasta pojazdów niektórych organizacji  pozarządowych z siedzibą na terenie 
Krakowa,
pojazdów historycznych lecz nie więcej niż 50 dni w roku, zgłoszonych do prezydenta miasta, jeżeli właściciel pojazdu kieruje pojazdem lub jest jego 
pasażerem.
 
Lista istotnych wyjątków jest zbyt krótka, ograniczenia czasowe są niezrozumiałe, a w części niemożliwe do realizacji  – np. co ma zrobić Krakowianin – 
właściciel pojazdu historycznego, który parkuje pojazd pod domem lub w garażu? Na ponad trzysta dni ma wywieść swój samochód za miasto?

Wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a także 
przedsiębiorców, którzy mają siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie lub w okolicznych powiatach, a także wszystkie pojazdy 
historyczne/zabytkowe.

Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących 
opodatkowania czy zameldowania.

Na zakończenie warto zauważyć, że autorzy projektu ponownie (w ślad za starą uchwałą w sprawie SCT) nie zrealizowali  prawidłowo normy ustawowej, 
która przewiduje, że uchwała ma określić „sposób organizacji  ruchu w strefie czystego transportu”. Trudno uznać za uregulowanie tej kwestii  
stwierdzenie w § 3 uchwały, że sposób organizacji ma być zgodny z prawem o ruchu drogowym i ma być „określony przez projekty organizacji  ruchu 
zatwierdzane lub obowiązujące w okresie obowiązywania Uchwały”.

Taki przepis nie niesie za sobą żadnej nowej treści normatywnej. Jednocześnie, poza odniesieniami do innych aktów, sam projekt nie określa sposobu 
organizacji  ruchu W STREFIE. Przepisy zawarte w § 3 ust. 2 i  3 dotyczą bowiem tego, jak ma wyglądać organizacja ruchu POZA STREFĄ:

############# Jestem zdania że nie powinno się wogóle wprowadzać żadnej SCT. Kraków jak i  każde inne miasto powinno być wolne dla każdego bez ograniczeń co do przemieszczania się. Samochód który ma EURO 3 z si lnikiem 1.4 emituje zdecydowanie mniejszą i lość spalin co EURO 5 z si lnikiem V8. Poza tym jest niezależnie od tego jaki 
samochód się posiada jeśli  jest sprawny, niema wycieków i uczciwie przechodzi przeglądy techniczne powinien być dopuszczony do ruchu bez żadnych 
ograniczen.
 Chciałem jeszcze dodać że prawdziwa ekologia polega na posiadaniu jednego samochodu jak najdłużej.

Cały pomysł wprowadzenia SCT powinien zostać usunięty. Autorze bardzo proszę przeczytaj na głos, wyraźnie co jest napisane powyżej i  sam sobie teraz odpowiedz na pytanie czym tak naprawde jest SCT. Wystarczy do tej l isty dopisać wszystko sprawne pojazdy, bez rdzy, wycieków itp. 
W sumie najlepiej i  najkorzystniej byłoby zl ikwidować tą uchwałe.

############# Należy zmodyfikować projekt poprzez wyrzucenie go do kosza. Wykluczane powinny być jedynie pojazdy, które mają np. wycięty katalizator bądź odbiegają w jakimś stopniu od założeń emisji  które zadeklarował 
producent samochodu. Zasada ta powinna się tyczyć niezależnie od granic strefy i  na tym aspekcie miasto powinno się skupić. Uśmiercanie pojazdów 
sprawnych spowoduje wzrost produkcji  kolejnych a co za tym idzie większą szkodę ekologiczną. Myślenie Miasta Kraków jest krótkowzroczne i  powiela 
błędne zachodnie wzorce. 

Fajnie że pomyślano o mieszkańcach i  zastosowano takie wyłączenie. Jednak sama idea wprowadzenia strefy jest błędna. Czyli  jak się zapłaci to już nie zanieczyszczają powietrza? Jest to pokazanie mieszkańcom o co tak naprawdę tu chodzi. Ekologia się nie l iczy tylko zarobek na 
niej. Należy porzucić pomysł dotyczący wprowadzenia strefy.

Pomimo, że cieszy mnie jako mieszkańca Krakowa fakt, że ktoś w tej iteracji projektu pomyślał o samych mieszkańca to jest to w dalszym ciągu 
ograniczanie swobód obywatelskich pod płaszczem ekologii  na której miasto chce zarobić (na opłatach)... Pomysł wprowadzenia strefy jest bez sensu!

############# Mieszkańcy Krakowa posiadający auto niespełniające norm emisji  spalin zarejestrowane przed przed 1 l ipca 2025 tj przed utworzenie SCT powinni  mieć możliwość wjazdu do miasta również po 2030r jednak wtedy za odpowiednią opłata - nie każdego mieszkańca miasta stać 
na zmianę auta na nowy model spełniający normy, dotyczy to zarówno seniorów którym odebranie możliwości korzystania z auta spodwuje częściowe wykluczanie społeczne jak i  młodych ludzi, wykraczających na rynkę pracy, dla których taki zakup może być niemożliwy z 
przyczyn finansowych. Opisane wyłącznie powinno dotyczyć tylko mieszkańców Krakowa. 

Popieram, jednak dla mieszkańców Krakowa, odprowadzających tu podatki powinna być możliwość abonamentu rownież po 2030r 1. Mieszkaniec Krakowa posiadający pojazd zabytkowy powinien mieć nieograniczony czasowo wjazd do strefy SCT - nie tylko na 50 dni, auta zabytkowe 
których właściciel nie jest mieszkańcem Krakowa powinny móc wjechać na 50 dni  w roku za darmo - na dłuższy okres płatny abonament (również po 
2030)
2. Wyłącznie dla aut zarejestrowanych na osoby starsze które są mieszkańcami Krakowa tj powyżej 60 roku życia - brak finansów na zakup nowego auta 

############# zmiejszyc do obszaru tylko rynku i  okolic Tylko rynek i  okolice stop ekoteroryzmowi Stop dyskryminacji  osób z gmin ościennych.  stop dyskryminacji  na bogatych i  biednych stop ekoterorystom 
############# Jestem przeciwnikiem strefy czystego transportu. Jestem przeciwnikiem strefy czystego transportu Jestem przeciwnikiem strefy czystego transportu Jestem przeciwnikiem strefy czystego transportu Jestem przeciwnikiem strefy czystego transportu Jestem przeciwnikiem strefy czystego transportu
############# Strefa jest niepotrzebna. Jestem przeciwnikiem. Smog nie pochodzi od samochodów tylko ze spalania węgla w okolicy Krakowa Tak Jeśli  już musi być Strefa to norma euro 1 Co najmniej 15 Dobrze 
############# W obrębie drugiej obwodnicy Nie powinno dotyczyć samochodów dostawczych Jak zapłacę to jestem eko
############# Żadna strefa nie wchodzi w grę. Jest to wymysł pseudo ekologów. Podczas pandemii COVID-19 praktycznie ruch samochodowy w mieście zamarł a smog występował jak wcześniej !!! Żadnej strefy. To siłowe ograniczenie swobód obywatelskich, niezgodne z konstytucją RP. Te pytania to jakaś tendencyjna żenada. Zróbcie referendum to się dowiecie i lu krakowian jest za... Powinno zostać zmienione na zawsze - żadnej strefy! To już jest samozaoranie - chcecie niby walczyć ze smogiem, ale jak ktoś zapłaci to może sobie jeździć... Żenada! Te pytania to tendencyjna żenada. Nawet nie chcecie się dowiedzieć i lu mieszkańców jest za tylko chcecie ewentualnie zmodyfikować swoje ślepo 

forsowane zmiany. Nie jesteście przedstawicielami mieszkańców. Zrozumcie, że żadna strefa nie obniży smogu bo odpowiada za niego głównie niska 
emisja z kopciuchów z obwarzanka. Mieliście tyle lat, żeby się przygotować - gdzie są parkingi P&R na obrzeżach miasta? Gdzie jest rozbudowa 
podmiejskiej komunikacji  kolejowej? Gdzie jest darmowe i  komfortowe MPK w Krakowie - ciągle cięcie kursów i opóźnienia. Czekamy na referendum, bo 
te konsultacje (podobnie jak prekonsultacje) to jawne lekceważenie zdania mieszkańców !!!

############# Mieszkam poza Krakowem ale pracuję w Krakowie. Mam auto Euro 5 z 2013. Pol roku na zmiane auta to bardzo krotki czas. Placenie 500 zl  miesiecznie to 
duzy koszt. W Krakowie robie wiekszosc zakupow, korzystam z wiekszkosci uslug. Od fryzjera, poprzez mechanika skonczywszy na lekarzach. Duza czesc 
osob dojezdzajacych do Krakowa wlasnie tak funkcjonuje. Czyli mieszka poza krakowem ale wlasnie tu zostawia pieniadze. Trudno wyobrazic sobie zeby 
w Gorce Narodowej na pr zostawic auto i  jechac z 2 dzieci z wiekszymi zakupami

Auta euro 5 diesel rowniez powinny byc dopuszczone na okres ok 2 lat. Zeby miec czas na zakup nowego auta. Tak jak wyzej pisalem. Jako mieszkaniec gminy Michalowice w Krakowie korzystam z wiekszosci uslug i  to tutaj robie zakupy. Transport z gmin osciennych jest bardzo slabo rozwiniety. Rozumiem to podjecie. Jako pracownik jednej z korporacji  nie mam wyjscia i  musze dojezdac 3 razy w tygodniu. Bedac w krakowie robie zakupy i  korzystam z 
uslug. Trudno mi sobie wyobrazic ze bedac mieszkancem gminy osciennej gdzie jestsmy bardzo uzaleznieni od Krakowa i  tutaj pracujemy zeby byc karanym za 
to.

Nie wiem dlaczego ksieza maja miec lepiej. To bardzo dyskryminujace podjescie. 

############# Granica strefy: tzw "druga obwodnica" Tauron Arena. Muzeum Narodowe. Fi lharmonia. Powinno się brać pod uwagę parametr jakim jest: i lość wydalanego CO2 l iczone w gramach na kilometr Źle oceniam. Powinny być parkingi na obrzeżach miasta i  darmowa komunikacja miejska dla tych co zostawili swój samochód. Tak. Urzędnicy i  radni miejscy powinni mieć zakaz jeżdżenia samochodem po Krakowie, powinni dawać przykład obywatelom. Nie powinno być żadnych 
grup uprzywilejowanych. Pięcioletni okres przejściowy dla mieszkańców i dwa lata dla osób przyjeżdżających.

############# Strefa czystego transportu nie powinna być wprowadzona wcale lub chociaż nie działać wstecz. Tj. Nie powinna dotyczyć samochodów zarejestrowanych już w Krakowie. Nie powinno być strefy wcale. Dla mieszkańców Krakowa z już zarejestrowanymi pojazdami w Krakowie bez ograniczeń. Ten okres powinien dotyczyć jedynie nowo rejestrowanych pojazdów. Jest to akceptowalne rozwiązanie w przyszłości, zaproponowane obecnie to czyste złodziejstwo. Jak wyżej, mieszkańców z już zarejestrowanymi pojazdami ta strefa nie powinna dotknąć. 
############# Stopniowe, co rok-dwa rozszerzenie granic pokrywających się ze strefami płatnego parkowania A, B, C. Wszystkie szpitale specjalistyczne (np. Żeromskiego i  Rydygiera w Hucie) oraz wszystkie Park and Ride w Krakowie - Czerwone Maki, czy inne planowane. Wymagania dotyczące standardu emisji  Euro na podstawie samego rocznika produkcji  pojazdu rosną zbyt szybko, odwrotnie proporcjonalnie do 

przygotowania infrastruktury komunikacji zbiorowej. Minimalna krajowa nie pozwoli  wielu osobom na wymianę auta spełniającego wymogi
Mieszkańcy Krakowa powinni na stałe być wyłączeni spod wymogów SCT. Jakie są koszta przygotowania infrastuktury kontrolującej, patrolujacej i  monitorującej wszystkie pojazdy nieuprawnione do wjazdu i  jak ma wyglądać 

opłacanie ? Nielogiczne i  niewykonalne w obecnie przyjętych granicach SCT - w całym Krakowie. Czy nie lepiej za te pieniądze pomyśleć o dodatkowych 
buspasach? 

Rygorystycznie podnoszone kryteria aut spełniających wymogi pojazdów historycznych i  zabytkowych. Prowadzi to tylko i  wyłącznie do wykluczenia 
konkretnej grupy pojazdów - z uwzględnieniem tylko kryterium wiekowego, a nie pojemności si lnika. W ten sposób pojazdy sprawne technicznie, 
regularnie przechodzące przeglądy techniczne zostaną zdyskwalifikowane i  złomowane. Są ogólnodostępne badania środowiskowe, które pokazują 
poziom zanieczyszczeń smogiem w Krakowie podczas ścisłej pandemii Covid. Ruch samochodowy był znikomy, a smog i  tak był. Czy nie ważniejszym jest 
zadbanie o przewiewność i  przepustowość korytarzy powietrznych w Krakowie, zamiast zmuszanie biedniejszych mieszkańców do zmiany auta na nowe i  
tym samym - generowanie kosztów ?

############# Bez strefy Za krótki okres czasu. Bandyckie rozwiązanie. Brak logiki w takim rozwiązaniu. Jaki sens w takim razie takiej strefy skoro samochody i  tak będą zanieczyszczać? To jest l ichwa.
############# Do tak zwanej drugiej obwodnicy włàcznie wjazd dla wszystkich aut Park wodny, centrum handlowe Bonarka,M1,serenada,,plac handlowy rybitwy, CH Czyżyny,zakopianka Bonarka, Samochody z Euro 3, zasilane gazem LPG bez względu na  rok produkcji Zbyt krótki czas. 10 lat Brak opłat lub opłata za wjazd jednorazowa powinna być jednocześnie opłata parkowania niezależnie od miejsca
############# zbyt szybkie wprowadzenie terminów dla osób spoza krakowa (diesel), brak uwzględnienia wielkości pojazdu i  spalanej benzyny, przejechanych km w ciągu roku, obszar strefy powinien obowiązywać w obrębie centrum, a nie być ograniczony obwodnicami. Obecnie nowy SUV 

spalający 20l benzyny ma wjazd do centrum a starsze auto spalające 5-6l nie, to jest absurdalne.
wszystkie park and ride, a nawet tylko ścisłe centrum, gdzie powinna obowiązywać strefa 3 lata dla wszystkich (kraków i dojeżdzający)

############# Nie zgadzam się z propozycją strefy czystego transportu, to ograniczenie dla mieszkańców śródmieścia a duży problem dla pozostałych którzy chcieliby jakieś swoje sprawy załatwiać w centrum. Dowóz dzieci do szkół lub przedszkoli  zostaje ograniczony przez strefę czystego transportu.va komunikacja miejsca nieraz zatłoczona nie rozwiązuje 
problemy, nawet przystanku są nieraz zbyt daleko. Rano każdy l iczy swój czas a na poranne lekcje czy do pracy nikt nie chce się wciąż spóźniać.

Nie każdego stać na nowszy samochód. To okradanie użytkowników dróg.

############# Ścisłe centrum krakowa, czyli  II obwodnica Krakowa. Aleja 3 wieszczów, Dietla, al Powstania Warszawskiego Aleksandra Lubomirskiego i  kawałek 29 l istopada Jedynie kompleks Szpitali  na Kopernika oraz Wojewódzki Specjalistyczny Szpital Dziecięcy im. św. Ludwika w Krakowie ponieważ mieszczą się w mojej 
wizji  SCT

2005 rok dla benzyny oraz 2010 dla diesla które były planowane i  tak są wyśrubowane ale niech to będzie punkt odbiesienia To rozwiązanie całkowicie się mija z ideą strefy czystego transportu. To zwykły "skok na kasę" zwykłych ludzi Mam 38 lat, od ślubu który był 4 lata temu przeprowadziłem się do żony pod Kraków nagle już nie jestem Krakowianinem ? I mam być gorszy od kogoś kto 
rok temu kupił mieszkanie w Krakowie ? Specjalnie wymieniłem auto na takie które spełnią Euro 5 i  poprzeczkę jeszcze wyżej podnieslicie. Dziekuje

############# Stopniowe, co rok-dwa rozszerzenie granic pokrywających się ze strefami płatnego parkowania A, B, C. Wszystkie szpitale specjalistyczne (np. Żeromskiego i  Rydygiera w Hucie) oraz wszystkie Park and Ride w Krakowie - Czerwone Maki, czy inne planowane. Wymagania dotyczące standardu emisji  Euro na podstawie samego rocznika produkcji  pojazdu rosną zbyt szybko, odwrotnie proporcjonalnie do 
przygotowania infrastruktury komunikacji zbiorowej. Minimalna krajowa nie pozwoli  wielu osobom na wymianę auta spełniającego wymogi. 

Mieszkańcy Krakowa powinni na stałe być wyłączeni spod wymogów SCT. Jakie są koszta przygotowania infrastuktury kontrolującej, patrolujacej i  monitorującej wszystkie pojazdy nieuprawnione do wjazdu i  jak ma wyglądać 
opłacanie ? Nielogiczne i  niewykonalne w obecnie przyjętych granicach SCT - w całym Krakowie.
Czy nie lepiej za te pieniądze pomyśleć o dodatkowych buspasach? 

Rygorystycznie podnoszone kryteria aut spełniających wymogi pojazdów historycznych i  zabytkowych. Prowadzi to tylko i  wyłącznie do wykluczenia 
konkretnej grupy pojazdów - z uwzględnieniem tylko kryterium wiekowego, a nie pojemności si lnika. W ten sposób pojazdy sprawne technicznie, 
regularnie przechodzące przeglądy techniczne zostaną zdyskwalifikowane i  złomowane. Są ogólnodostępne badania środowiskowe, które pokazują 
poziom zanieczyszczeń smogiem w Krakowie podczas ścisłej pandemii Covid. Ruch samochodowy był znikomy, a smog i  tak był. Czy nie ważniejszym jest 
zadbanie o przewiewność i  przepustowość korytarzy powietrznych w Krakowie, zamiast zmuszanie biedniejszych mieszkańców do zmiany auta na nowe i  
tym samym - generowanie kosztów ? 

############# Druga obwodnica Krakowa W zależności od uzasadnienia wszędzie. E5 wszędzie. Kraków nie jest niczyją własnością albo wszyscy albo nikt Co to ma wspólnego z emisją może zamiast opłaty każdy założy sobie skarbonkę i  będzie tam odkładał na zmianę samochodu. Wytyczne powinny zostać złagodzone i  wtedy bez wyjątków.
############# SCT powinno obejmować TYLKO obszar I obwodnicy Uważam że SCT powinno obejmować TYLKO obszar I obwodnicy jednak jeśli  moja propozycja jest za BARDZO sprzeczna z założeniami to do obszarów nie 

objętych SCT powinny zostać uwzględnione dojazdy do wszystkich placówek medycznych typu przychodnie nfz, placówki prywatne przyjmujące na NFZ 
oraz centra handlowe takie jak Galeria Bronowice, Serenada, Bonarka, Galeria Kazimierz

są zawyżone, proponuje dla benzyn EURO 3 a dla diesli  EURO 4 opłaty są za wysokie, szczególnie miesięczna. Według mnie miesięczna opłata powinna wynosić maksymalnie 100zl. Tak wysokie opłaty ograniczą tylko biedne 
osoby spoza Krakowa które albo zostaną jeszcze biedniejsze(500zł to jakby nie patrzec spora czesc wynagrodzenia minimalnego netto) lub beda musialy 
zmienic prace na taka ktora nie znajduje sie w Krakowie

############# Tego nie można wprowadzić w ogóle Tego nie można wprowadzić w ogóle Tego nie można wprowadzić w ogóle Tego nie można wprowadzić w ogóle Tego nie można wprowadzić w ogóle Tego nie można wprowadzić w ogóle
############# Uważam, że euro 6 jest już wystarczącym obostrzeniem i nie należy wprowadzać obostrzeń związanych z wiekiem auta, tym bardziej że niektóre auta czy 

to z 2017roku czy też z 2018 i  2019 nie różnią się konstrukcyjnie(dpf) .Nie jedno auto np. z 2017roku lub 2016 jest lub będzie w 2030roku w lepszej 
kondycji  niż młodsze auto. To stacje diagnostyczne powinny przy każdym przeglądzie sprawdzać emisję spalin i  dopuszczać lub nie dane auto.

Uważam, że wszyscy powinni być traktowani  równo. Nie można dopuścić do ponownego podziału na lepszych i  gorszych. Można wprowadzić krótszy okres, ale dla wszystkich zarówno z Krakowa jak i  gmin ościennych. Gro ludzi z poza Krakowa pracuje w centrum miasta i  
odwrotnie ludzie z Krakowa pracują poza nim.

Uważam, że do Stefy powinni być wpószczani wszyscy,  lub nikt . Dlaczego jedni mają być inaczej traktowani (dyskryminacja w związku z miejscem 
zamieszkania)

Powinny z takiego obowiązku zostać zwolnione osoby wykonujące działalność gospodarczą związaną z autem np. dostawcy, kurierzy, taxi, pralnie itp.

############# SCT powinna obowiązywać - przykładem niemieckich miast - na pojedynczych ulicach. W przypadku Krakowa powinna obejmować obwarzanek wewnątrz plant. Jestem przeciwnikiem SCT jako takiej, ponieważ jest ona bezcelowa i  nie prowadzi do poprawy jakości powietrza, a jedynie do pogorszenia jakości życia, 
szczególnie mniej zamożnych mieszkańców.

Jeśli  jednak miałaby być wprowadzona, to pod uwagę powinny być brane realne normy spalin, a nie informacje producenta. Dodatkowo koniecznością 
ze względu na zamożność mieszkańców jest obniżenie wymagań do np.:
Diesle - Euro5
Benzyna - Euro3
Całkowite wyłączenie z przepisów SCT dla samochodów zasilanych LPG lub CNG

5 lat to za mało czasu.
15 w dobie niepewnej elektryfikacji  i  coraz częstszych problemów z pojazdami elektrycznymi jest wystarczające.

Źle. Nikt nie powinien ograniczać mieszkańca danej strefy w użytkowaniu jego legalne posiadanej własności. Liczna l ista wyjątków - za stroną ZTP Kraków - zawiera 4 wyjątki, więc mowa "o l icznej l iście" to nieśmieszny żart, zwłaszcza, że te wyjątki są interesujące 
nawet nie dla procenta, a promila zainteresowanych.

1. Pojazdy specjalne - fajnie że dźwigi, podnośniki koszowe i  wozy straży pożarnej będą mogły pracować. To bardzo łaskawe ze strony ustawodawcy.
2. Pojazdy historyczne - 50 dni to za mało
3. Pojazdy należące do kurii , parafi i  i  NGO - nie interesuje mnie, ani większość zwykłych, cywilnych obywateli
4. Pojazdy osób upośledzonych ruchowo - to nawet nie jest wyjątek tylko minimum rozsądku ze strony ustawodawcy.

############# SCT jako taka nie powinna w ogóle istnieć, a już na pewno nie w granicach całego miasta i  co najwyżej w ścisłym centrum, ze względu na architekturę miasta. Jestem mieszkańcem Krakowa, płacę tu podatki, nie wyrażam zgody na takie urojone pomysły jak SCT. To jest czysty absurd. Nie po to płacę podatki by moje pieniądze szły na takie pomysły. To jest chore, że własnym samochodem nie będzie można 
przemieszczać się dowolnie po mieście. Nie powinno być to wcale ograniczane, ponieważ ma to i  tak nikły wpływ na jakość powietrza w Krakowie. Dla 
przykładu zimę w trakcie świąt ruch był bardzo nikły, ale jakoś powietrze nie było czystsze. 

Pojazd dozwolony do ruchu powinien móc się dowolnie poruszać. Jeśli  nie , to nie. Ale nie możecie wykluczać ludzi których nie stać na nową hybrydę czy 
elektryka. Można wprowadzić dodatkowe kontrole emisji  spalin i  jeśl i jakimś cudem taki pojazd przeszedł przegląd techniczny, to skierować go na 
ponowny przegląd, wypisać mandat czy inaczej ukarać. Wtedy to ma sens. A nie na zasadzie że stary seicento który pali  4,5L nie może wjechać a nowy 
diesel który pali 15L spokojnie może. to nie fair i  przeczy zdrowemu rozsądkowi.

Tak, nie powinno być żadnej SCT, zarówno dla mieszkańców jak i  dla osób przejeżdżających przez Kraków. Chory i  poroniony pomysł. Już powyżej to opisałem. Chory i poroniony pomysł. Już powyżej to opisałem. Ludzie powinni być traktowani  równo a nie dzieleni na bogatszych i  biedniejszych. Ja mam w miarę 
nowy samochód wiec generalnie nie bede mial z tym problemu, ale dla zasady to co próbujecie przepchnąć nie godzi się po prostu tak po ludzku. 
Zastanówcie się. Poczytajcie fora, zobaczcie i le ludzi jest przeciw, i lu ludzi takimi pomysłami wkurzacie. Za takimi strefami są co najwyżej mieszkańcy nie 
posiadający samochodu, mieszkający blisko centrum albo ruchliwych ulic, natomiast zdecydowana większość jest przeciwna.

############# Strefa nie powinna obowiązywać. Mamy prawo jeździć po mieście samochodami przechodzącymi test emisji  spalin. Test taki wykonywany jest co roku podczas przeglądu  Uważam, że ten obszar jest złą propozycją. Nie można wykluczać ludzi, którzy jeżdżą sprawnym samochodem!! Mam samochód z 2004 roku, który jest na gaz. Ma bardzo niską emisję. Dlaczego jestem wykluczany? Wielu mieszkańców Krakowa wyprowadziło się w ostatnich latach pod miasto. Jednocześnie cały czas pracują w Krakowie, robią zakupy i  załatwiają sprawy. Dlaczego paraliżuje się życie ludzi? Bardzo negatywnie. Życie jest w ostatnich latach stało się bardzo drogie, a tu nakłada się na mieszkańców aglomeracji  dodatkowe koszty!! Tak, ludzie mieszkający poza granicami Krakowa, których połowa pracuje w Krakowie!!
############# Strefa czystego transportu powinna na początku dotyczyć ścisłego centrum, nie całego Krakowa. W miarę sprawdzenia działania na obszarze centrum, można z biegiem czasu ją powiększać. Powinno umożliwić się dojazd każdym samochodem na wszystkie parkingi Park and Ride. Małe benzynowe silniki  z normą Euro 3 też powinny być uwzględnione jako odpowiednie. Strefa powinna dotyczyć wszystkich. Bardzo dobrze oceniam to rozwiązanie. Można ten koszt doliczyć poprostu do oplaty parkingowej. Uważam, że wszyscy powinni być jednakowo trakotowani. Ktoś bogaty jeżdżący zabytkowym autem będzie mógł jeździć swobodnie a np starsza osobą 

małym samochodem starszego typu jadąc do lekarza będzie musiała dopłacać. To jawna niesprawiedliwość i  uprzywilejowanie elit.
############# Mieszkańcy Wieliczki do szpitalu w Prokocimiu dojadą ale już do Żeromskiego pod który w większości podlegają to niestety nie Przecież najwięcej samochodów wjeżdża spoza Krakowa. Mieszkańcy mają bardzo dobrze funkcjonującą komunikację MPK , czego nie można powiedzieć o gminach ościennych. Nie można wykluczyć niejako społecznie ludzi spoza Krakowa ! Dodatkowo wg konstytucji wszyscy są 

równi wobec prawa więc to co Państwo proponują nie stanowi, żadnego prawa pod które próbuje się podciągnącć zapisy.
Przy proponowanych wysokościach opłat jest to rozwiązanie godzące w interesy ludzi mniej zamożnych ! Ponawiam odpowiedź, nie można wykluczyć ludzi z gmin ościennych dla których samochód jest niejednokrotnie jedynym środkiem transportu dla całej 

rodziny! Jak ktoś mieszka w Krakowie zawsze może skorzystać z MPK lub tanich przewoźników, gdy mieszka się poza granicami miasta jedyną opcją 
dojazdu jest właśnie samochód 

############# SCT jeśli  musi być wprowadzona, powinna obejmować maksymalnie teren Rynku Głównego i  ani ulicy, terenu więcej. Moim zdaniem uchwała o SCT nie powinna mieć miejsca, gdyż tworzy prawo dla elit, wykluczając mniej zamożnych mieszkańców oraz przyjezdnych, 
wprowadzając absurdalne, klimatystyczne ograniczenia.

Uważam, że samochody które przeszły przegląd rejestracyjny, mają prawo swobodnego poruszania się po drogach w Polsce. SCT jest prawem, które 
uderza w mniej zamożne osoby. 

Uważam, że SCT nie powinno wejść w życie. Uważam, że jest to skok na pieniądze najmniej zamożnych. Skoro ktoś nie ma środków, aby pod nakazem tak absurdalnej i  abstrakcyjnej uchwały wymienić 
samochód na nowszy, to ma płacić mniejsze kwoty, aby przemieszczać się po drogach, za które sam zapłacił już w podatkach. Absurdalne prawo. 

Uważam, że wszyscy mieszkańcy Krakowa oraz obywatele RP mają prawo swobodnego przemieszczania się po każdym kawałku naszego pięknego kraju i  
nie rozumiem, dlaczego Kraków - tak jak Warszawa - miałby im to uniemożliwić. Dodam tylko, że chcą Państwo zabronić poruszania się ludziom po 
drogach, za które sami zapłacili  w podatkach!

############# Ograniczenia SCT mają na celu dyskryminację i  wykluczenie osób mniej zamożnych. (Posiadające małe starsze samochody)
Ograniczenia emisji  powinny iść w kwestii  pojemności si lnika gdyż większą pojemność emituje więcej spalin np ograniczenie wjazdu pojazdów 
osobowych z pojemnością powyżej 2.0. 

Skoro za opłatą można wjechać to znaczy że zamysł ma na celu nie dbanie o czyste powietrze tylko zyski finansowe Dlaczego mają być wyłączone samochody zabytkowe skoro emitują tyle spalin to na złom a nie zanieczyścić powietrze. Dlaczego samochody kuri są 
wyłączone z wymogu ja prowadzę działalność i  też chce wyłączenie dla ludzi prowadzących działalność gospodarczą w Krakowie.

############# Ścisłe centrum z wyłączeniem aleji.  Obszar, który został zaproponowany jest absurdalny a oprócz P+R na Górce Narodowej nie ma innych sensownych punktów przesiadkowych na komunikacje miejską. Moim zadaniem jest za mało takich miejsc jak Park and Ride, które umożliwiłyby poruszanie się po Krakowie bez auta spełniającego normy emisji . Dlaczego nie bierze się pod uwagę samochodów zasilanych LPG?  Emisja szkodl iwych tlenków podczas procesu spalania LPG jest dużo niższa niż w 
przypadku benzyny.

Zwiększyć ten okres do minimum 8 lat. Większości społeczeństwa nie stać będzie na kupno nowego samochodu, a komunikacja miejska w Krakowie pozostawia wiele do rzyczenia. Jest to nic innego jak wyciągnięcie pieniędzy od biedniejszych obywateli, których nie stać na samochody spełniające normy emisji spalin. Niestety nie wszystko 
jest się wstanie załatwić korzystając z komunikacji  miejskiej. Warto też nadmienić, że wszyscy przedsiębiorcy z Krakowa posiadający samochody nie 
spełniające normy emisji  spalin, będą zmuszeni albo do zapłaty za nowy samochód albo opłaty za wjazd. Spowoduje to wzrost cen i  ponownie ucierpią na tym 
najzwyklejsi  obywatele.

Ograniczenie w postaci 50 dni  możliwych wjazdu podczas jednego roku kalendarzowego dla samochodów historycznych, uważam za bezsensowne. 
Wymagania do rejestracji  pojazdu jako historyczny i  tak już są wysokie i  raczej nie wpływało by to znacząco na i lość takich samochodów na drogach.

############# Strefa Czystego Transportu powinna obejmować tylko i  wyłącznie obszar tzw. starego miasta. Dostęp każdym samochodem powinien obejmować cały obszar Krakowa poza tzw. starym miastem. Ograniczanie wjazdu samochodów biorąc pod uwagę tylko i  wyłącznie rok produkcji  i  wbity w dowód standard emisji  euro bez badania realne emisji 
takiego pojazdu to czysto bandycki przepis. Skoro w chwili  produkcji  samochodu najwyższą normą emisji  było np. euro4 i  nie istniały przepisy mówiące 
o euro5 odgórne autorytarne przyjmowanie, że emisja takiego samochodu na pewno nie spełnia normy euro5 to bandytyzm. Administracja publiczna 
jest zobowiązana prawem do zbadania wszystkich faktów a nie opieraniu się na przesłankach. Są samochody jak np. opel astra j  1.4 turbo których silnik 
jest identyczny a w zależności od rocznika spełniał najwyższą obowiązujacą wtedy normę emisji  spalin tj. przed 2009r euro 4 i  po euro5. Co do dat 
wprowadzania ograniczeń od 2025r sct powinna obejmować TYLKO i  wyłącznie obszar tzw. starego miasta. Poruszanie się po pozostałym obszarze 
Krakowa powinno być dozwolone dla KAŻDEGO SPRAWNEGO SAMOCHODU.  Miasto powinno zainwestować w niezbędny sprzęt i  badać wjeżdżające 
samochody pod kątem sprawności układu wydechowego a nie zakazywać autorytarnie prawa do korzystania z legalnie nabytej własności. Inaczej jest to 
bandytyzm władz. Następne konsultacje co do poszerzenia strefy czystego transportu powinny się odbywać cyklicznie co 3 lata i  powinno się 
uwzgledniać w nich siłę nabywczą obywateli  tak aby przeciwdziałać wykluczeniu społecznemu.

Chciałbym poznać tą wysoce inteligentną osobę, która wpadła na ten pomysł. Jako mieszkaniec Krakowa i  płatnik sporych podatków na rzecz miasta zapewniam, że po 5 latach zmienię miejsce zamieszkania na miasto w któcym urzędnicy moze nie są tacy inteligentni  ale za to 
dużo bardziej trzeźwo myślący. Gratuluję pomysłu karania osób, które stale utrzymują to miasto. Każdy mieszkaniec powinien być zwolniony z takich absurdów dożywotnio!

HIPOKRYZJA! To w końcu moim szanownym władzom Krakowa, które jako mieszkaniec utrzymuje z podatków chodzi o czyste powietrze czy okazję do łatania 
dziurawego budżetu??? Jak się ma ten "genialny" pomysł do obowiązku miasta walki z wykluczeniem? Bogaty może więcej tak??? Znam rozwiązania sct z innyc 
krajów europejskich i  to co robią władze Krakowa to bandytyzm.

Skoro Konstytucja Rezczpospolitej Polskiej ustanawia równość obywateli  i  instytucji  wobec prawa to jakim prawem władze Krakowa uważają, że mogą 
stosować podwójne standardy? Ciągle się powtarzam ale jest to bandytyzm. Jeśli  szanowne włądze Krakowa chcą ograniczać prawa obywatelom to 
proszę przeprowadzic referendum! Skoro wasze działania są transparentne to chyba nie ma powodów do obaw o wynik głosowania, prawda? 

############# Nie powinno być strefy Każdy powinien mieć prawo swobodnego poruszania się po miescie Wszystkie auta z normą euro 4 powinny mieć takie same prawa poruszania się po miescie Nie powinno być Strefy Nie powinno być strefy
############# Uważam, że nie powinno być w ogóle żadnej strefy, więc do l ikwidacji  pomysł a nie do modyfikacji . Jak w punkcie pierwszym. Wszystkie samochody mający ważny przegląd  bez wyraznych oznak niespełniających podstawowych warunków do poruszania się po drogach powinny 

być dopuszczone. Często starsze samochody mają mniejsze emisje niż te nowe. 
Jak w punkcie 1. Jak nie wiadomo o co chodzi, to chodzi o pieniądze. Postulujecie, że chodzi o ochronę środowiska a tym punktem dokładnie obnażacie po co to jest. Kolejne 

opłaty, podatki i  sięganie do kieszeni zwykłych ludzi. Złodziejstwo. 
Jak w punkcie 1. Do l ikwidacji . 

############# Raczej ścisłe centrum Stefan i  tak jest za duża Dla si lników diesla minimum euro 5 ,  z tą normą samochody posiadają filtry cząstek stałych. Jest ok To znaczy że jak zapłacą to już że ekologiczne, opłata zdecydowanie za wysoka Ok
############# Obszar wewnątrz drugiej obwodnicy z wyłączeniem samej obwodnicy. Uważam, że obejmowanie SCT terenu całego Krakowa jest niewłaściwe, choćby patrząc na przykład Warszawy, gdzie SCT obejmuję jedynie ścisłe centrum. Teren SCT powinien być maksymalnie do drugiej obwodnicy z wyłączeniem obwodnicy, żeby ułatwić komunikację mieszkańcom. Obecne założenia są zdecydowanie zbyt restrykcyjne. Nie wiem jak zdecydowaną większość część mieszkańców miasta (przy planowanym objęciem SCT 

całego Krakowa) ma być stać na kilkuletnie samochody, aby móc poruszać się w strefie. Polacy nie są tak bogatym społeczeństwem, żeby być w stanie 
wymienić samochody na kilkuletnie. Dlatego uważam, że przepisy nie powinny obejmować samochodów już zakupionych przez mieszkańców. 

Uważam, że powinni zostać także uwzględnieni mieszkańcy okolicznych miejscowości jak Wieliczka czy Węgrzce, którzy większości pracują i  odprowadzają podatki w Krakowie. Uważam, że przepisy nie powinny obejmować samochodów już zakupionych przez mieszkańców, bo zdecydowanej większości nie stać na ich wymianę, a na 
pewno nie w tak krótkim czasie. 

Pojazdy historyczne/zabytkowe powinny być całkowicie zwolnione spod zakazu wjazdu do SCT wzorem przepisów w Warszawie. Te samochody stanowią 
niewielki  promil samochodów poruszających się na drogach, przez co mają znikomy wpływ na zanieczyszczenie powietrza, a stanowią element 
dziedzictwa kulturowego naszego kraju, jak i  świata. W dodatku właściciele takich samochodów poświęcają ogromne i lości pieniędzy i  czasu na 
renowację takich samochodów i powinni  być zwolnieni z zakazów, aby móc swobodnie poruszać się po mieście i  upiększać jego ulice.

Dodatkowo wzorem Warszawy, pewną pulę wjazdów np. na wszelkiego rodzaju imprezy motoryzacyjne, powinny mieć samochody kolekcjonerskie, które 
jeszcze nie spełniają wymogów samochodu historycznego. 

############# Czyli  za pieniądze można?czyli  chodzi o pieniądz a nie czyste powietrze
############# Strefa powinna obejmować całe miasto, także wschodni  Kraków. Im wyższe wymagania, tym lepiej, więc jestem za jeszcze większym podniesieniem standardów emisji . Docelowo powinniśmy dążyć do maksymalnego 

wzmocnienia transportu publicznego w mieście.
Strefa powinna była wejść w życie już w 2024 roku, więc im szybciej, tym lepiej - okres przejściowy może być skrócony.

############# Brak strefy Brak strefy Brak strefy Brak strefy Brak strefy Brak strefy
############# Nic to nie zmienia, to nie auta są winne Całe miasto dla samochodów Bez l imitu Zmienić,nie regulować nie ograniczać Tylko dla samochodów z poza miasta Kraków Dla krakowian na zawszę bądź do wyrejestrowania auta z miasta Kraków 
############# Centrum Miasta Ograniczyć stręfę do centrum miasta Normy powinny być przypisane do konkretnych pojazdów. Obecnie występują błędy przy rocznikach i  niektórych modelach Wystarczy 5 lat Jest to dziwne rozwiązanie, ale jakieś trzeba. Wystarczy tyle wyłączeń
############# Ważnym miejscem jest praca. Nie każdego stać na nowe auto. Z najniższej krajowej Spoza KRK są dyskryminowani bo już od l ipca nie wjadą. Niech zrobią parkingi przed wjazdem do KRK . Z każdej str. Żeby nie trzeba było całego miasta przejechać żeby samochód zostawić na parkingu. Osoby spoza KRK ale pracujące w mieście. Dlaczego oni  są gorsi.  Mieszkańcy starymi samochodami nie trują tylko ludzi ze wsi u***ic.
############# Zbyt ostre przepisy dotyczące norm emisji  dla pojazdów bezynowych dla mieszkańców Krakowa Tak zgadzam się z tym Tak uważam że dla mieszkańców Krakowa najniższą Norma emisji  spalin za benzynę powinna być Euro 3 lub rok produkcji  2004. A dla diesli  Euro 5 I nie 

powinno być granicznego terminu zmiany tego dla mieszkańców.
Mieszkańców krakowa powinien dotyczyć taki zakres strefy czystego transportu jaki zapisałem w pod punkcie trzecim I nie powinno być żadnych terminów ich dotyczących. Wyłączenie takie ograniczenia uważam za sprawiedliwe Uważam że opłata nie Wypływa na czystość powietrza a jedynie na wpływy do budżetu. Uważam że mieszkańców nie powinny dotyczyć żadne przepisy dotyczące strefy tylko i  wyłącznie to co opisałem już wyżej w pod punkcie trzecim. I na tym 

powinien być zakończony temat dla mieszkańców
############# Proponuję znacznie przedłużyć czas potrzebny na dostosowanie się mieszkańców i przyjezdnych do nowych przepisów i wymianę samochodów na spełniające normy oraz wprowadzanie ograniczeń stopniowo zaczynając od ograniczenia wjazdu dla samochodów 

niespełniających normy EURO 3. Z moich obserwacji  wynika że wiele samochodów z si lnikiem diesla, poruszających się po ulicach Krakowa, spełnia jedynie normę emisji  EURO 4 lub EURO 5. Wprowadzenie restrykcyjnej normy EURO 6 w tak krótkim czasie jak to jest obecnie 
planowane będzie ogromnym kosztem i utrudnieniem dla wielu osób spoza Krakowa, które codziennie dojeżdżają do pracy lub szkoły i nie mogą korzystać z komunikacji  publicznej. Wprowadzenie SCK w proponowanym kształcie będzie wykluczeniem społecznym ww. osób.

jw. Nie należy różnicować obywateli  na mieszkańców i przyjezdnych. Takie działanie nie wpłynie na poprawę jakości powietrza. Co najwyżej zwiększy wpływy do budżetu miasta - chyba że taki właśnie jest podstawowy cel wprowadzenia SCK w Krakowie. Dlaczego nie można 
wprowadzić takich samych zasad wjazdu do miasta dla wszystkich obywateli  a jedynie stopniowo wprowadzać ograniczenia w zakresie dopuszczalnej emisji  zanieczyszczeń zaczynając do najstarszych pojazdów. Wcześniejszy projekt SCT był pod tym względem bardziej 
racjonalny.

W propozycji  nowych zasad zapomniano o uczniach, studentach i  pracownikach mieszkających poza granicami Krakowa i  dojeżdżających do szkoły lub 
pracy. Zezwalanie mieszkańcom na poruszanie się po mieście starymi samochodami, niespełniającymi jakichkolwiek norm emisji  a jednocześnie 
wprowadzanie zakazu wjazdu lub konieczności ponoszenia wysokich opłat dla pozostałych jest zwykłą dyskryminacją.

############# Otoczyć strefą jedynie urząd miasta Krakowa w promieniu 1 km Cały świat kopci i  truje na potęgę. Europa odpowiada za promil zanieczyszczeń środowiska. Samochody, ktore nie spełniają wymogów strefy pogarszają 
powietrze o jedną tysieczną promila. Strefa jest totalnie bez sensu, a powoduje kolejne wykluczenie społeczne dla ludzi mniej zamożnych 

Powinno być dokładnie odwrotnie. Mieszkańcy Krakowa mają możliwość dojazdu praktycznie wszędzie mpk, ewentualnie rowerem, uberem itp. Sam mieszkałem 6 lat w Krakowie i dosłownie wszędzie jeździłem rowerem przez cały rok, pozostałe 10 % wyjazdów to były tramwaje. 
Mialem oczywiście samochod, ktorego uzywalem do jazdy poza miasto np. na trening do klubu piłkarskiego 20 km od krk czy do domu rodzinnego w weekend. Ale do pracy czy na studia jezdzikem rowerem/mpk. Natomiast ludzie spoza Krakowa POTRZEBUJĄ jezdzic 
samochodem, bo wciąż dojazd z mniejszych miejscowości do pracy w krk jest bardzo trudny. Trzeba i  tak samochodem jechac zeby dojechac na przystanek, mpk jezdzi bardzo rzadko o dojeżdża np na krowodzą górkę, skąd trxeba kolejny twz sie przesiadać i  sie okazuje ze dojazd 
do pracy w krk zajmuje 1,5 godziny. I właśnie ludzie z okolic krakowa powinno miec możliwość przyjechac do pracy do krakowa samochodem , a ludzie którzy miejszkają w krk i  mogą wyjsc na przystanek i  w 15 minut dojechac tramwajem do pracy NIE MUSZĄ w ogóle mieć 
samochodów. Zrobil iscie ustawe dokładnie odwrotnie i  jez sensu, wykluczjąc społecznie ludzi 

Totalnie bez logiki  jakiejkolwiek Wprowadzacie w ten sposób tylko dodatkowy chaos

############# Kryteria nie są sprawiedliwe - nowy duży SUW euro6 będzie emitował więcej, niż małe kompaktowe auto euro5. Powinna być brana pod uwagę 
rzeczywista emisja na 100km (podana przez producenta).

############# Strefa powinna obejmować rejon 1, 2 i  ewentualnie 3 obwodnicy, z zastrzeżeniem wyszczególnionym w punkcie 2 niniejszej ankiety. Ponadto w planowanej strefie, po sąsiedzku z pobliskich miejscowości, czuć zarówno dym z palenisk węglowych jak i  spaliny maszyn rolniczych 
pracujących na polach uprawnych, to ostatnie dotyczy samej strefy, ponieważ w Krakowie są również pola uprawne a nie tylko zabudowa miejska. Mam na myśli m.in. Zielonki, wystarczy spojrzeć na mapę.

Należy umożliwić dojazd do wszystkich parkingów Park and Ride a nie tylko do wybranych bo po to je utworzono a ponadto dojazd tylko do wybranych 
parkingów spowoduje ich nadmierne obciążenie.
Należy również umożliwić dojazd do wszystkich szpitali , które mają SOR lub izbę przyjęć działającą w systemie dyzurowym.

Powinny być przyjęte normy z poprzedniej wersji  SCT w Krakowie. Uważam ten okres za zbyt krótki. Gdy mieszkaniec Krakowa nie sprzeda lub nie zezłomuje starego nie będzie mógł nawet pojechać na badania na stację kontroli , czy ma wtedy wzywać lawetę? 
Starsze samochody mają przeważnie starsze osoby, poruszają się nimi po zakupy, do lekarza, do kościoła . Po co mają pozbywać się pojazdu i  kupować nowy, skoro nie generują ruchu w centrum ?

Tak, skoro są strefy płatnego parkowania. Ale opłaty powinny być zróżnicowane w zależności od odległości od ścisłego centrum. O i le w centrum jest 
rozbudowany system komunikacji  miejskiej to na obrzeżach miasta bywa różnie.

Jeśli  ktoś mieszka w strefie czystego transportu to powinien mieć prawo z niej wyjechać i  wrócić, nie powinno być to ograniczone czasowo, co nie znaczy 
że powinien jeździć po całym Krakowie.

############# SCT nie powinna zostać wprowadzona, a jeżeli  wymuszają to na nas przepisy krajowe to oczywiście proklamowanie Niepodległości od warszawki byłoby najwłaściwsze, lecz pewnie nierealne. Dlatego granicą SCT powinien być obrys Sukiennic. Dojazd powinien być możliwy aż na Rynek w Krakowie do obrysu Sukiennic. Wewnątrz Sukiennic przestrzegać zakazu wjazdu kategorycznie. Mamy doświadczenie na żywym organizmie, doświadczenie organoleptyczne, doświadczenie wynikające z praktyki a nie żadnych teorii  - kiedy był 
wirusowy lockdown i  ruch był skrajnie ograniczony poziom zanieczyszczeń pozostał na poziomie sprzed ograniczeń w podróżowaniu, a po lockdownach 
poziom zanieczyszczeń nie wzrósł. Tak więc ruch pojazdów to czynnik nie wpływający na stan powietrza i  temu faktowi zaprzeczyć się nie da. Żadne 
zakazy więc nie są potrzebne

Okres wyłączenia proponuję na 1000 lat. Płacący przestaje "truć" (nie l icząc że wyżej zostało dowiedzione że nie truje)? Buahahaha, cóż za hipokryzja.. Każda grupa pojazdów powinna być wyłączona

############# Strefa wydaje się być poprawna. Wg mnie w czasie przejściowym wymogi powinny być dużo niższe - aktualnie pół roku na wymianę samochodu to zdecydowanie zbyt mało.
Ewentualnie należałoby obniżyć wymagania co do diesli  w czasie przejściowym. 
Wg mnie rocznikowo - od 2010 roku i  EURO 5.

Uważam że powinno to zostać rozszerzone także na mieszkańców gmin ościennych, dojeżdżających do Krakowa do pracy. Uważam że powinno to zostać rozszerzone na mieszkańców gmin ościennych.
Ewentualnie osób zatrudnionych w Krakowie.

############# Uważam, że terminy dopuszczające trujące auta w mieście są zbyt odległe - należy skrócić okres przejściowy. 5 lat to stanowczo za długi okres - maksimum 3 lata na trucie. nie powinno być takich wyjątków: albo spełniasz wymogi, albo podróżujesz transportem publicznym
############# Sct do l ikwidacji Całe miasto powinno być dostępne dla wszystkich Normy są z ***y wzięte, w Niemczech są znacznie niższe normy 100 lat Z ***y Grupa społeczna, która powinna być wyłączona z zakazu to WSZYSCY.
############# Strefa nie powinna byc ustalana, jakakolwiek strefa utrudni wjazd osobom pracujacym na codzien w Krakowie oraz turystom. Strefa nie powinna byc ustalana a wlaczanie jakiegokolwiek Park and Ride w strefe jest wogole bez sensu. Strefa nie powinna byc ustalana wogole. Niemcy odchodza od stref a my mamy je ustalac?? Strefa nie powinna byc ustalana. Strefa nie powinna byc ustalana Strefa nie powinna byc ustalana
############# Tylko teren wokoł rynku nie całe miasto. przemieszczanie się po mieście w zgdzie z polskim prawem do posiadania własnej własości jakim jaest samochód Brak wskazówek uważam że cały projekt jest skandalem i  dążeniem do megalomańskich zapędów władz Krakowa bez żadnych merytorycznych przesłanek 

za wprowadzeniem strefy w takim kształcie... 
Chcie wprowadzać takie restrykcje dopłacie do wymiany aut.... Czyli jest to kolejny bandycki skok na kase a nie walczenie o zdrowie mieszkańców kolejny skandal !!

############# Uważam,  że nie powinna istnieć. Kraków w całości powinien być dostępny. Odwołanie do roku produkcji  lub normy spalania bez uwzględnienia faktycznej emisji  jest sposobem na eliminację starszych pojazdów i wykluczenie 
komunikacyjne ich użytkowników. Uważam,  że nie powinno być żadnego różnicowania że względu na wiek/normę pojazdu - wszystkie powinny moc 
wjechać do miasta.

Nie powinno być SCT. Źle. Nie powinno być ograniczeń transportowych w Krakowie. Wszyscy posiadacze aut spełniających warunki dopuszczenia do ruchu powinni  móc wjechać do miasta.

Jeżeli  miasto chce forsować rozwiązanie ograniczające możliwość poruszania się, niech wprowadzi roczny program pi lotażowy, gdzie wszyscy jego 
urzędnicy, w tym radni i  prezydent, oraz pracownicy i  menedżerowie  spółek komunalnych zrezygnują z samochodów prywatnych oraz służbowych w ogóle 
- bez ograniczeń dot. emisji . Cofnijmy się w czasie do XIX w. i  Make Cracow Great Again. 

############# cała uchwała łamie prawa obywatelskie, niezgodna z Konstytucją jeśli  już to dojazd również do galeri i , obiektów kultury, urzędów. równy dostęp dla wszytskich . zbyt wysokie nieosiągalne dla przeciętnie zarabiających przy dzisiejszych cenach aut.  Wjazd również dla disl i   EURO 4 nie tylko dla mieszkańców Krakowa ale i  dla wszytskich opłaty niezgodne z prawami obywatelskimi.  Jeśl i  miałaby zostać wprowadzona to symboliczna kwota o wartości 50 % ceny biletu komunikacji  miejskiej. 
Rozumiem ze miasto kraków potrzebuje dodatkowego dochodu ale nie tędy droga.

Żenująca forma 

############# Uważam że strefa powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum miasta Uważam że strefa powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum miasta Uważam że strefa powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum miasta Nie należy pobierać żadnych opłat Uważam że strefa powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum miasta
############# jestem za zmniejszeniem sct do niezbędnego minimum, aby zminimalizować wykluczenie komunikacyjne Jeśli sct będzie w całym Krakowie, to l ista tych miejsc jest nieporozumieniem. Co z innymi placówkami medycznymi oraz parkingami przesiadkowymi? Stanowczo za wysokie To nie zmienia faktu, że na mieszkańcach zostanie wymuszony zakup nowszych aut bez żadnych dofinansowań.

Kiedy była walka o ekologię przy wymianie pieców, to dofinansowania były a teraz "mieszkańcu radź sobie sam, albo zacznij jeździć tramwajem"
to jest atak na pieniądze mieszkańców
"Nie stać Cię na wymianę auta, więc płać 500 zł miesięcznie, aby nie być wykluczonym komunikacyjnie" - tak to czytam

############# Żadne granice Stan techniczny nijak się ma do roku produkcji A to jak się płaci to samochód staje się nagle niskoemisyjne? Wynika z tego że chodzi wyłącznie o kase
############# Wyjątek dla kościelnych osób prawnych nie powinien mieć miejsca - są takimi samymi mieszkańcami jak i  reszta. Normy są w porządku Uważam że powinno się skrócić ten okres do lat dwóch, maksymalnie trzech. To wystarczający czas aby zastanowić się nad zmianą samochodu. Nie zgadzam się, uważam że nie powinno być możliwości wjazdu starszych samochodów. W szczególności z silnikiem diesla - często kopcące i  

zanieczyszczające powietrze. Każdy spacer wzdłuż ul ic przy których jeżdżą starsze samochody to męka dla dróg oddechowych. 
Wyjątek dla kościelnych osób prawnych nie powinien mieć miejsca - są takimi samymi mieszkańcami jak i  reszta.

############# Strefą Czystego Transportu powinna obowiązywać na terenie całego miasta. Ten okres jest zbyt długi, to powinny być maksymalnie 3 lata. Bardzo niedobre rozwiązanie, celem strefy powinno być wyeliminowanie samochodów, które nie spełniają określonych wymagań. Powinien obowiązywać 
bezwzględny zakaz wjazdu takich samochodów do strefy.

############# Zbyt duża. Na początek powinna obejmować tylko stare miasto + parkingi na obrzeżach Patrz punkt 1 Zbyt rygorystyczne - za szybko wprowadzane. Termin za pół roku nie daje możliwości wymiany auta (nie każdy może sobie pozwolić nagle wydać taką 
kwotę). Termin powinien być podany z ki lkuletnim wyprzedzeniem.

Powinien obejmować swoim zasięgiem również okolice Krakowa. Nie popieram takiego podejścia do tematu.

############# Żadnej granicy. SCT jest nie do przyjęcia. A co mają zrobić ludzie, którzy będą zmuszeni odwiedzić inne szpitale lub przychodnie w mieście. Duża część to ludzie w podeszłym wieku i  niejednokrotnie 
z obciążeniem chorobowym. 

Norma Euro 6 to zdecydowanie za duże wymaganie dla si lników diesla. Euro 5 było by do zaakceptowania. Co do silników benzynowych pozostawić 
jedynie kryterium rocznika od 2005 w górę 

Nie nie uważam to za dobre rozwiązanie. To jest faworyzowanie i  tworzenie podziałów społecznych. Pomysł wręcz śmieszny. Nie spełniasz normy zapłać i  już ją spełniasz. Śmierdzi podstępem wyciągania pieniędzy z kieszeni ludzi, których nie stać na zmianę 
samochodu a co dopiero na jakieś bzdurne opłaty emisyjne 

Żadnych podziałów 

############# Strefa czystego powietrza powinna obejmować ściśle centrum Krakowa. Rynek, Kazimierz. Dla wielu ludzi nieposiadajacych nowych samochodow tak duża Strefa wyklucza ich z podróżowania własnym samochodem po Krakowie. Dojazd do wszystkich szpitali w mieście Kraków powinien być umożliwiony dla wszystkich, niezależnie od posiadanych samochodów. Dla wielu osób 
będzie wielkim utrudnieniem poroszac się komunikacja w przypadku chorych lub niepełnosprawnych

Nie stać mnie na wymianę samochodu spełniającego normy sct. A mieszkam na obrzeżach miasta gdzie komunikacja jeździ bardzo rzadko. Dojazd do 
pracy, urzędów czy szpitali  jest dla mnie i  mojej rodziny utrudniana przez tego typu wymysły. 

Oczywiście, chyba że dopłaca mi kwotę na zakup samochodu który będzie spełniać normy. Jest to jakieś rozwiązanie tylko proszę wytłumaczyć czy opłaty za wjazd do strefy przyniosą jakieś korzyści dla klimatu? Czy jest to forma zniechęcenia ludzi do 
wjazdu do Krakowa. 

Samochody zabytkowe powinny być zwolnione z tych przepisów w Krakowie i  innych miastach. 



############# Granica strefy powinna być ograniczona do ścisłego centrum - aleje, rondo mogilskie/grzegórzeckie, Dietla Wszystkie samochody powinny mieć dostęp do każdego P&R - jeśl i by nie miały, po co budować i  marnować pieniądze publiczne na tego typu inicjatywy? Standardy emisji  uderzają wyłącznie w biednych ludzi, których nie stać na zmiane auta, a ich stare jest w świetnym stanie.
Strefa nie powinna być wprowadzona w żadnej formie. Nigdzie na świecie nie przyniosła pożądanych efektów.

Powinno się traktować wszystkich tak samo.
Wiele osób mieszka i  porusza się samochodem po Krakowie. Do pracy ludzie dojeżdżają samochodami, do biur, które znajdują sie blisko centrum 

Skok na kase i  portfele. SCT nie powinna być wprowadzona, a pomysł o opłatach to czysta farsa, która tylko uwypukla cel wprowadzenia - kupno nowych 
pojazdów, ściąganie pieniędzy z ludzi

Nie powinna mieć miejsca żadna strefa SCT. Robienie wyłączeń to skok na kase - patrz punkt wyżej.

W Krakowie potrzeba usprawnienia komunikacji  miejskiej, sieci pociągów zamiast idiotycznego pomysłu z metrem, obniżenia wysokości biletów mpk.
Prywantym busem można dojechać taniej do centrum niż mpk. Jako mieszkaniec Prokocimia nie używam praktycznie w ogole mpk ponieważ jest drogie i  
niepunktualne.

############# Brak strefy! Brak strefy to jedyne dobre rozwiązanie. Wszystkie auta dopuszczone do ruchu w Polsce mają prawo poruszać się po wszystkich drogach publicznych. Nie powinno w ogóle być potrzebne bo Wszystkie auta dopuszczone do ruchu w Polsce mają prawo poruszać się po wszystkich drogach publicznych Jako okradanie właścicieli  starszych aut. W jaki sposób ta opłata ma im pomóc kupić nowszy samochód? Ta opłata to jest kradzież. Wszystkie auta dopuszczone do ruchu w Polsce mają prawo poruszać się po wszystkich drogach publicznych.
############# Uważam że powinna obejmować ścisłe centrum krakowa. Uważam że norma emisji spalin euro 4 jest wystarczająca normą do poruszania się pojazdami po Krakowie jest to absurd że miasto wymaga euro 6. Jest to kradzież pieniędzy mieszkańców. Nie każdego stać na takie duże opłaty.
############# Rynek, Kazimierz, stare Miasto 
############# Ścisłe centrum Ośrodki zdrowia w centrum, specjalistyczne poradnie np: ulica Batorego Dlaczego nie wprowadza się badań samochodu? Niektóre stare samochody emitują mniej szkodliwych substancji  niż zajeżdżone 5 letnie. A sypialnie Krakowa ? Miejscowości wokół? Powinny być dostępne wszystkie propozycje. Bez dyskryminacji  innych
############# Jeżeli  strefa to w ścisłym centrum - stare miasto, Kazimierz. Każdy parking pod centrum handlowym, pod każdym sklepem poza ścisłym centrum, pod usługami typu fryzjer,kino, itp. Stare auto często pali  mniej niż nowoczesny wielki  suv który będzie mógł wjechać. Gdzie logika ? Mieszkańcy Krakowa powinni  być zwolnieni z tego obowiazku. Opłaty dla przyjezdnych za wjazd do miasta, elektroniczne sczytywanie tablic bez konieczności zatrzymywania się na szlabanach itp. Porażka. Dlaczego mam płacić za to że mam starszy samochód? Skoro komuś nie pasuje to proszę niech zafunduje mi nowy,lepszy. 5 lat? A może zaraz 3? 

Czemu ma to służyć to jest moje pytanie. I proszę o badania odnośnie smogu z czasów kowida a nie wcześniej. Dokładnie widać że poziom smogu nie 
zmalal przez brzydkie niedobre diesle i  stare benzyniaki.

############# Wszystkie zewnętrzne węzły komunikacyjne P+R powinny podlegać tej regulacji  (też np. dojazd do P+R na Kurdwanowie). Drogi powinny być wyraźnie 
oznaczone, a wjazd dalej automatycznie weryfikowany przez kamery skanujące rejestracje, by przepis nie był martwy (automatycznie naliczana opłata 
dzienna na pojazdy wjeżdżające bez uprawnień).

Słuszne, przede wszystkim dobrze w końcu faworyzować mieszkańców. Opłata za wjazd jest dobrym pomysłem. Nie dość, że da bezpośredni  wpływ do budżetu, 
to zachęci osoby spoza Krakowa do korzystania w końcu z P+R, kolei lub innych sposobów transportu, tym samym udrażniając korki. Jendak zaproponmowane 
progi kwotowe należy zmienić. Możemy założyć, że najczęściej osoby spoza Krakowa dojeżdżają do pracy. W zaokrągleniu, niech będzie to 10h w dzień roboczy. 
Wtedy opłata godzinowa wynosi 25zł, a przy 20 dniach roboczych w miesiącu daje 500zł. Nie daje to zachęty do miesięcznego abonamentu. Proponuję poziom 
4/25/400 odpowiednio.

Mieszkaniec Krakowa powinien mieć prawo poruszać się swoim samochodem zabytkowym więcej niż 50 dni w roku, nie powinno być to ograniczone. 

############# Strefa powinna obowiązywać tylko w centrum miasta. Maksymalnie objęte powinny być nią dzielnice STARE MIASTO, CZĘŚĆ KROWODRZY (ta część bliżej starego miasta) oraz CZĘŚĆ PODGÓRZA (ta część bliżej starego miasta) Tych miejsc jest zdecydowanie za mało, skończy się na tym że miasto będzie zamknięte na innych a mieszkańcy zaczną uciekać jak najdalej od tego miasta Jestem całkowicie przeciwna SCT w Krakowie, ale już poprzednia wersja była lepsza (samochody diesel od 2010 roku lub euro 5). Samochody z euro 6 lub 
po 2014 są nieosiągalne cenowo dla większości mieszkańców a podobno jest to projekt tworzony też z myślą o mieszkańcach....więc otwórzmy oczy i  
zacznijmy o nich dbać.

No i  jest to dobry pomysł ciężko powiedzieć, niby dobry pomysł ale z drugiej strony ludzie z własnej woli  nie jeżdżą do centrum samochodem bo korki są zabójcze, a w reszcie miasta 
ludzie przemieszczają się do pracy/na zakupy/do lekarza więc dlaczego miasto ma ich za to karać dodatkowymi opłatami i  zakazami?

Kurierzy, pojazdy usługowe - firmy które będą miały ograniczenia do wjazdu upadną lub wyniosłą się z krakowa co spowoduje na dłuższą metę stratę dla 
miasta.

############# Moim zdaniem strefa czystego transportu powinna pokrywać się ze strefami płatnego parkowania. Powinien być możliwy dojazd z każdej strony miasta do wszystkich możliwych parkingów przesiadkowych. Strefa powinna obejmować samochody bez różnic zasilania odpowiednio rok 2025 norma euro 5 ,a od roku 2030 norma euro 6 . Jest to pomysł wyjątkowo dyskryminujący mieszkańców ościennych gmin którzy pracują w granicach miasta bardzo często nie wjeżdżających do centrum i nie mogących skorzystać z przesiadki na komunikację miejską. Rozumiem że jest to sposób na wprowadzenie strefy bez 
narażania się wyborcą. Sens będzie miała strefa mniejsza ale z równym traktowaniem wszystkich.

Jest to rozsądne rozwiązanie ,wjazd powinien być możliwy ale kierowca powinien odczuć go finansowo. Zgadzam się z propozycjami z wyjątkiem camperów które powinny być traktowane tak jak każdy inny samochód.

############# Należy jej nie wprowadzać w ogóle bądź ograniczyć tylko do starego miasta Nie powinno być żadnych ograniczeń dla mieszkańców Krakowa i  okolic Każdy samochód który przeszedł badanie na stacji  diagnostycznej może jeździć po polskich drogach bez ograniczeń Nie wprowadzać strefy ! Negatywnie. Każdy samochód który przeszedł badania diagnostyczne ma prawo do wjazdu Mieszkańcy Polski nie powinni mieć żadnych zakazów co do porusznia się po własnym kraju 
############# Tak obostrzenia są zbyt surowe nie stać społeczeństwa na wymianę  samochodow na nowsze które są tylko teoretycznie bardziej ekologiczne Wszystkie szpitale Zbyt surowe normy spalin nie stać wszystkich mieszkańców i turystów na wymianę samochodow na nowsze Uważam że dla silników benzynowych należy przedłożyć okres 8 lat Dobrze Motocykle motorowery skutery quady traktory 
############# SCT należy znacznie zmniejszyć np. ograniczyć tylko do starego miasta. Należy zostawić jak najwięcej miejsc z możliwością wjazdu samochodów. Nie należy zakazywać wjazdu samochodami do Krakowa. Problem sam się rozwiąże wraz z czasem tzn. normy spalin dla samochodów są co chwile 

zaostrzane przez UE, stare samochody rok po roku się złomuje. Po co uderzać w najbiedniejszych dla wątpliwych i  minimalnych efektów.
Minimum to rozszerzyć wyłączenie na mieszkańców aglomeracji  i  wydłużyć okres wyłączenia do 8 lat. Obłudne. To o co chodzi: o czyste powietrze czy o wpływ do budżetu? Wszystkie osoby pracujące się czy uczące w Krakowie a niekoniecznie mieszkające w Krakowie. Głównie z powiatów sąsiadujących z Krakowem. Tyle się 

mówi/pisze od dawna o traktowanie Krakowa jako aglomeracji . Czcze słowa. Czy UMK wie i le osób z gmin sąsiednich zasila krakowski rynek pracy?
Wielu Krakowian mieszka w okolicach Krakowa a podatki płaci jeszcze w Krakowie. 

############# Strefa Czystego Transportu powinna obejmować jedynie ścisłe centrum Krakowa, w granicach tzw. drugiej obwodnicy. Wyjątkiem od tej reguły powinny być miejsca o szczególnym znaczeniu, takie jak obiekty kultu religijnego, placówki kultury, oświaty oraz placówki medyczne, 
które powinny być dostępne dla wszystkich pojazdów, niezależnie od poziomu emisji . Dzięki takiemu rozwiązaniu ograniczymy emisję w najbardziej obciążonych rejonach miasta, jednocześnie zapewniając dostępność kluczowych miejsc dla mieszkańców i osób spoza Krakowa.

Jeśli  SCT powstanie, to jak wyżej, tylko w ścisłym centrum. Lista zaproponowanych miejsc jest zatem niewystarczająca. Dodatkowo powinny być 
uwzględnione wszystkie szkoły, przedszkola i  żłobki, aby ułatwić dowóz dzieci, placówki medyczne i  kulturalne czy też obiekty kultu religijnego, aby 
umożliwić swobodny dostęp osobom spoza Krakowa.

Propozycje dotyczące roku produkcji  pojazdu lub standardu emisji  Euro stanowią formę wykluczenia społecznego osób mniej zamożnych. W 
rzeczywistości emisja spalin nie jest ściśle powiązana z wiekiem samochodu – często nowsze pojazdy z dużymi si lnikami emitują więcej zanieczyszczeń 
niż starsze auta o teoretycznie niższym standardzie Euro. Zamiast wprowadzać sztywne kryteria emisji, warto skupić się na promowaniu alternatywnych 
form transportu i  ulepszaniu infrastruktury komunikacji  miejskiej, aby zmniejszyć ogólną l iczbę pojazdów w mieście.

Okres 5 lat wyłączenia spod wymogów nie ma większego znaczenia. Wyłączenie obejmujące jedynie mieszkańców Krakowa jest niesprawiedliwe i  prowadzi do wykluczenia społecznego, szczególnie osób mieszkających w gminach ościennych. Wielu z nich codziennie dojeżdża do 
Krakowa do pracy, szkół czy innych instytucji , będąc integralną częścią życia miasta. Dlatego takie wyłączenia powinny uwzględniać również mieszkańców gmin przylegających do Krakowa, którzy są kluczowi dla funkcjonowania metropolii .

Nie popieram rozwiązania polegającego na możliwości wjazdu pojazdów niespełniających wymogów po wniesieniu opłaty. Taki mechanizm faworyzuje osoby 
bardziej zamożne, które mogą sobie pozwolić na dodatkowe koszty, i  tym samym nie rozwiązuje problemu emisji  spalin w mieście. Wprowadzenie opłat nie 
wpłynie znacząco na poprawę jakości powietrza, a jedynie stworzy nierówności społeczne, wykluczając osoby mniej zamożne. Lepszym rozwiązaniem byłoby 
zwiększenie dostępności i  atrakcyjności transportu publicznego oraz rozwój infrastruktury rowerowej i  pieszej, które zachęcą do rezygnacji z używania 
samochodów w mieście.

Jeśli  Strefa Czystego Transportu (SCT) powstanie, jakakolwiek l ista uprzywilejowanych grup nie będzie sprawiedl iwa. Zbyt szeroka l ista wyjątków 
podważa sens istnienia SCT, ponieważ ograniczy realny wpływ strefy na poprawę jakości powietrza. Z drugiej strony zbyt wąska l ista wyjątków prowadzi 
do wykluczenia społecznego i  nadawania specjalnych przywilejów wybranym grupom. Taki podział rodzi pytanie: kto i na jakiej podstawie decyduje, 
które grupy zasługują na te uprawnienia? Uważam, że wprowadzenie SCT powinno opierać się na równym traktowaniu wszystkich mieszkańców oraz 
zapewnieniu dostępnych alternatyw, takich jak rozwój transportu publicznego czy wsparcie finansowe dla osób wymieniających samochody na bardziej 
ekologiczne.

############# Tworzenie takich stref nie ma nic wspólnego z ekologią i  czystym powietrzem, jest to dyskryminacja ludzi których nie stać na kupno nowszych samochodów.  Jeśli  już musicie ją zrobić to niech bedzie tylko wokół rynku głównego.
############# 1. Strefa Czystego Transportu nie ma nic wspólnego z czystym transportem jest to po prostu strefa płatnego parkowania. Jak możemy mówić o strefie czystego transportu jak i  tak można wjechać w nią starymi samochodami.

2. Strefa Czystego Transportu nie powinna zostać w ogóle wprowadzona.
3. Miasto powinno dążyć do usprawnienia ruchu w mieście poprzez budowę przede wszystkim metra oraz parkingów podziemnych i  naziemnych.
4. Nie robić parkingów z istniejących ulic wielopasmowych.
5. Miasto powinno zainwestować w budowę sieci tankowania wodoru i  promować zakup takich właśnie samochodów - to jest czysty transport

Wyznaczenie miejsc do których można wjechać bez ograniczeń to kolejna bzdura - skoro i  tak się tam da wjechać to gdzie tu czysty transport Standard emisji  to również ściema - ile cząstek stałych emituje nowoczesny SUV hybrydowy spełniający najnowsze normy jak pracuje na si lniku 
spalinowym - znacznie więcej niż starszy sedan z konwencjonalnym silnikiem spalinowym
Samochody zasilane LPG generują cząstki stałe poniżej l imitu detekcji a tlenik NOx i  CO2 znacznie niżej niż nowe samochody z si lnikami spalinowymi

Jako mieszkaniec miasta stwierdzam, że ograniczenie mi możliwości poruszania się moim samochodem, który spełnia wszystkie prawne wymogi obowiązujące na terenie Rzeczpospolitej to jawne łamanie konstytucji. No i  tu jest klu całej strefy - nie l iczy się czystość powietrze tylko wpływy do budżetu miasta.
Jakość powietrza w mieście poprawiła się po usunięciu pieców węglowych - zakaz poruszania się pojazdów starszych po mieście nie wpłynie na jakość 
powietrza w mieście.

Strefa nie ma podstaw prawnych do powstania więc nie ma o czym debatować

############# Strefa nie powinna obejmować dróg poza centrum miasta, takich jak opolska, Tyniecka, księcia Józefa, Jasnogórska. Strefa powinna obejmować obszar do 2 obwodnicy krakowa. Brakuje tutaj reszty szpitali , nie powinno być problemu z dojazdem do żadnego z nich, np Jana Pawła czy Narutowicza. Okres 5 lat powinien dotyczyć również mieszkańców gmin ościennych, wielu ludzi pracujących w Krakowie mieszka w okolicznych gminach i  będzie miała problem dojechać w miejsce pracy. Dlaczego ekologia kończy się na płaceniu? Samochód nie jest ekologiczny dopóki się nie zapłaci?? Do tej listy powinny być dopisane samochody dostawcze, ponieważ wielu przedsiębiorców nie będzie wstanie udźwignąć finansowo wymiany floty 
samochodowej. Skończy się to mniejszą konkurencją, a co za tym idzie wyższymi cenami usług.

############# Kraków, jako piękne miasto, nie potrzebuje zaciągać modeli  zachodnich. Uważam, że sct jest dobrym rozwiązaniem, natomiast piorąc pod uwagę położenie geograficzne tego miasta, należałoby w pierwszej kolejności doprowadzić do ujednolicenia przepisów dot. 
zanieczyszczenia we wszystkich pobliskich wioskach. Wieliczka jest miastem, w którym wolno palić węglem, więc logicznym jest, że Wieliczka, która jest wyżej położona, produkuje dwutlenek węgla, który zanieczyszczą Kraków. Sct miałoby sens, jeżeli  obejmowałoby ścisłe 
centrum, a nie całe miasto. Biorąc pod uwagę i lość turystów, i lość mieszkańców, nie wolno godzić w podstawowe dobra, jakie daje konstytucja i  odbierać prawa do wolności człowiekowi. Każdy posiada samochód wedle swoich upodobań. Ponadto, moim zdaniem, tworzenie 
tylu ścieżek rowerowych zagraża bezpieczeństwu ludzkości i  zabieranie pasm dróg na ścieżki rowerowe prowadzi do niezdrowych komplikacji , które zwiększają emisję spalin samochodów. Podsumowując, granicę sct powinny zostać znacznie okrojone na ścisłe centrum 
Krakowa oraz mieszkańcy powinni  być z niego całkowicie zwolnieni. Rozwiązanie zaproponowane przez obecny projekt doprowadzi do zwiększenia odpadu w postaci niesprzedanych samochodów i przyczyni się do ucieczki mieszkańców ze stol icy małopolski. 

Każdy ważniejszy punkt powinien być wyłączony spoza granic sct, natomiast na jakiej zasadzie będzie to sprawdzane i  monitorowane? Podstawowe wymagania są moim zdaniem niekompletne, niektóre starsze samochody są zdecydowanie bardziej ekologiczne od nowszych, większych 
samochodów, więc powinno być również to skonkretyzowane pod kątem wielkości bieżnika opony. 

W mojej opini i, okres 5 lat wyłączenia jest okresem zbyt krótkim. Mieszkańcy powinni być całkowicie zwolnieni  spod wymogów sct. Moim zdaniem, uiszczanie takowej opłaty służy jedynie zwiększeniu budżetu miasta, co jest swego rodzaju niesprawiedliwością. Biorąc pod uwagę i lość 
turystów w tym zabytkowym mieście, taka opłata może przynieść znaczny zysk dla miasta.

Uważam, że mieszkańcy powinni być całkowicie zwolnieni  z sct (nie tylko w granicach 5 lat), ponieważ godzi to w dobra osobiste ludzi (biorąc pod uwagę 
chociażby proponowane granice sct w krakowie, które ewidentnie są zbyt szerokie).

############# Usunąć Nie jest dobrą propozycją Samochody to nie problem. Wprowadzenie strefy jest całkowicie niezgodne z konstytucją. 
Problem czystego powietrza to nie problem samochodu.

Proponuje usunąć sct Wszyscy powinni  mieć prawo poruszania się samochodem. 

############# Strefa powinna obowiązywać początkowo w ścisłym centrum i być sukcsywnie powiększana z biegiem lat. Dla uproszczenia warto posłużyć się obecną strefą płatnego parkowania Dojazd do każdego P+R powinien być poza SCT - dowolną trasą - weryfikacja za pomocą kamery albo biletu z P+R. 
To samo rozwiązanie powinno być zastosowane do każdego szpitala i  innych tego typu ważnych miejsc, np. hospicjów.

Jako inżynier z branży automotive, dla mieszkańców gmin podkrakowskich powinny być mniejsze wymagania euro dotyczące silników Diesla. 
Wynika to z tego, że si lnik ten najwięcej zanieczyszczeń generuje na zimnym silniku na krótkiej miejskiej trasie.
W momencie kiedy ktoś jedzie z miejscowości pod Krakowem, do SCT wjeżdżą na rozgrzanym dużo mniej emisyjnym silniku, niż analogiczny mieszkaniec 
Krakowa. Proces rozgrzania si lnika diesla to nawet 5km.

Druga sprawa właściel samochodu powinen mieć możliwość modernizacji pojazdu. Powinna być dodana możliwość sprawdzenia poziomu 
zanieczyszczeń u diagnosty - jeśl i pojazd spełania wymagania emisyjne danej normy spalin, powinien być akceptowany bez względu na wiek czy normę 
deklarowaną przez producenta.

Pojęcie mieszkańca Krakowa powinno być analogiczne jak dla biletu MPK dla mieszkańca. Osoby wynajmujące mieszkanie w Krakowie są aktualnie dyskryminowane. Przywilejem powinni  być objęci też mieszkańcy gmin wokół Krakowa. Opłaty powinny być symboliczne przez pierwsze lata, oraz sukcesywnie zwiększane Motocykle powinny być również ograniczone, przynajmniej te dwusuwowe, które z założenia spalają olej generując ogromne zanieczyszczenia.

############# Jeśli  auto przechodzi badania techniczne w certyfikowanej stacji  kontroli  pojazdów (w tym badanie emisji  spalin) to urzędaski nie powinni wytykać 
nosa w nie swoje sprawy ograniczając swobody obywatelskie. Skoro stare auto (nie ekologiczne) po opłaceniu haraczu staje się ekologiczne to gdzie tu 
mowa o ekologii? 

Skoro stare auto (nie ekologiczne) po opłaceniu haraczu staje się ekologiczne to gdzie tu mowa o ekologii?  Hipokryzja i  sposób na robienie kasy. Plus kolejne 
wykluczenie dla mniej zamożnych. 

############# Ograniczyć strefę do I obwodnicy (tylko obszar zamknięty Plantami i  Wawel) Jeśli  strefa zostanie ograniczona do I obwodnicy, to nie trzeba tworzyć takich miejsc Rok produkcji  NIE JEST w żaden sposób powiązany z normą EURO spełnianą przez pojazd. W związku z powyższym jakiekolwiek ograniczenia związane z 
wiekiem pojazdu są bzdurą, wprowadzaną jedynie celem przeprowadzenia rugów pruskich i  zmuszenia ludzi do sprzedaży dobrych, spełniających 
wymagania emisji  spalin pojazdów. Biorąc zaś pod uwagę średni czas użytkowania auta można jedynie wprowadzić, by WSZYSTKIE nowo rejestrowane 
przez mieszkańca pojazdy spełniały wymagania SCT. W ten sposób dojdzie do NATURALNEJ wymiany parku maszynowego, bez bandyckiego zmuszania 
ludzi do sprzedaży dobrych pojazdów!

Mieszkańcy miasta utrzymują i  płacą za życie osób, które wbrew woli  większości usiłują wprowadzić SCT. Kwestia wprowadzenia SCT powinna zostać rozpatrzona poprzez referendum! Wprowadzanie jakichkolwiek l imitów dla ludzi, którzy są właścicielami miasta i  utrzymują 
urzędników jest bzdurą i  bezprawiem.

Rozumiem, że jak już ukradniecie pieniądze właściciela auta, to auto nagle zaczyna spełniać normy? Czyli  tworzymy sobie miasto dla nowobogackich 
noworyszy i  towarzyszy partyjnych, którzy jak sobie zapłacą, top wjadą czym zechcą? Czyli  jak zawsze: wszystkie zwierzęta są równe, ale nowobogackie świnie 
są równiejsze!

Przez pięć lat wyłączenie zabytkowych? a potem co? utopimy zabytki w Wiśle?  Zróbcie strefę tylko w granicach I obwodnicy (skoro już chore ambicje 
zmuszają was do stworzenia jakiejkolwiek strefy) i  problem zostanie rozwiązany automatycznie. To co wy wprowadzacie należy nareszcie nazwać po 
imieniu: tworzycie GETTO funkcjonujące na dokładnie tych samych zasadach, na jakich funkcjonowały hitlerowskie getta w czasie wojny! Ergo: strefa jest 
organizowana przez bandę nazistów, którzy po raz kolejny usiłują narzucić swój sposób życia (a tak naprawdę zamknąć ludzi w gettach) tylko po to, aby 
twórcom tego chorego tworu i  ich bogatym sponsorom żył się łatwiej i  bez tłoku! 

############# nie nie nie nie nie nie dla sct
############# Teraz strefa powinna zostać ograniczona do pierwszej obwodnicy, po kilku latach możnaby ją powiekszyć do drugiej obwodnicy. Następnie wraz z upływem czasu (ale nie zbyt gwałtownie) możnaby ją rozszerzać o kolejne obszary. Zmiany są ważne, ale nie kosztem mieszkańców 

Krakowa i  okolicy, którzy powinni mieć dużo czasu na przystosowanie, bo np. nie każdego stać, żeby nagle zmieniać samochód na droższy, bo miasto tak chce.
Po pierwsze jestem za tym by każdego traktować tak samo, bez wyjątków czyli  jesl i  wprowadzamy ograniczenia powinny dotyczyć wszystkich nawet 
instytucji  czy kościoła. Po drugie proponowane ograniczenia wieku samochodów są zbyt mocne. Uważam, że od 2025 powinniśmy sie ograniczyć do Euro 
4 lub roku produkcji  2005, po 5 latach do Euro 5 itd.

Jestem przeciwna. Możliwość uiszczenia opłaty odwlekłaby wymianę samochodów przez tych, których na to stać, ale im nie spieszno. Wyjątkami powinny być:
- samochody historyczne/zabytkowe,
- samochody policji,
- samochody straży pożarnej,
- ambulanse,
- pojazdy specjalne związane z budowlanką np. wywrotki, betoniarki, pojazdy transportujące koparki itp.,
- inne pojazdy specjalne np. cysterny.
Natomiast nie powinno być włączeń dla urzędników, sądów, prokuratorów, organizacji  czy kościołów.

############# nie powinno być żadnej SCT w Krakowie nie powinno być żadnej SCT w Krakowie nie powinno być żadnej SCT w Krakowie NIGDY nie powinno być żadnej SCT w Krakowie czy samochód po wniesieniu opłaty nie emituje? jest to kolejny głupi  pomysł na wyciągnięcie kasy od ludzi, zaczni jcie oszczędzać na pensjach i  wydatkach, a 
nie szukajcie pieniędzy u uczciwie pracujących ludzi!

nie powinno być żadnej SCT w Krakowie

############# Brak strefy. Całe miasto. Brak SCT Likwidacje SCT. Nie jest to potrzebne. Mogłoby takie być, pod warunkiem braku kupowania aut dla urzędników z publicznych środków oraz ograniczenie parkingów dla urzędników. Każdy mieszkaniec Krakowa powinien być wyłączony z tej strefy. 
############# Jestem przeciwny strefie czystego transportu !!! Bogaci w autach niesprawiedl iwie będą mogli  dojeżdżać wszędzie a biedni i  schorowani będą mieć ograniczony dostęp do innych ważnych punktów w 

centrum Krakowa 
Nowe auta o dużych pojemnościach si lników wytwarzają więcej szkodliwych substancji  niż auta które są starsze !!! To mydlenie oczów i  temat aby odwrócić uwagę. 

Dostęp do miasta powinien być dla wszystkich to 
To potwierdza że pieniądz rządzi a nie dbanie o ekologię.  To jest łamanie praw konstytucji  o równości wszystkich Podział społeczeństwa. Kraków budowany był przez całe społeczeństwo kraju a nie tylko przez krakowian 

############# Nie dla strefy sct !!!! 5 lat to minimum !!! Dobre propozycja 
############# Nie wprowadzać Nieporozumienie Tzw. normy euro to umowna granicą, po której pojazd jest uznawany za ekologiczny, nieekologiczny lub trujący. Jeżeli  byłaby logiczna i  obiektywna to 

połowa mieszkańców Krakowa powinna umrzeć w latach 90 i  2000 kiedy to o ekologii  myślano w kategorii  ciekawostki. Tyle o zasadności istnienia 
istnienia euro. 

Proponuję 5 lat i  2 miesiące. Super. Bogaty może więcej. Czyli  strefa będzie, ale jak ktoś ma dużo kasy i  jednocześnie nie jest ekofanatykiem to może nawet wjechać do Krakowa Krazem lub 
Hummerem.

Znaków przy drogach jest mało więc kolejnych kilka rebusów w formie znaków pionowych nie zaszkodzi. 

############# Wszystkie szpitale!!!Jak ktoś z Myślenic ma odebrać chorego że szpitala np Dietla,Narutowicza,Anki nie mogąc tam podjechać samochodem!!!??? Żaden argument mówiący za wprowadzeniem strefy nie przemawia! Coś takiego można wymyślić w Zakopanem,Krynicy a nie tu!Tylko tam Górale na to 
nie pozwolą!

Jest to dyskryminacja ludzi z uboższym portfelem!Bzdura ekologów! A gdzie jest demokracja i  wolność wyboru?Zabrano piece,potem samochody i  co następne!? Wszystkie powinny jeździć!

############# Centrum miasta w obrębie II obwodnicy Strefa nie powinna dotyczyć samochodów dostawczych ze względu na koszt wymiany flot. Samochody od 2,5 do 3,5 tony To rozwiązanie wydłuża czas zmiany samochodu ze względu na dodatkowe koszty, które nie zmienią nic w zakresie ekologii
############# Nie wprowadzać jakiej kolwiek strefy tylko nasadzać drzewa. Cały Kraków powinien mieć możliwość dojazdu samochodem. MPK nie działa. Emisje w innych państwach członkowskich UE są dużo niższe,  Niemcy otwierają 4 największe w Europie elektrownie węglowe i  odchodzą od atomu. Nikogo normalnego z mieszkańców miasta na to nie stać. Złodziejstwo,  już i  tak płaci sie za parkowanie w strefach krakowa. Wszystkie samochody bez wyjątku mają wjeżdżać do Krakowa.  Nie mówcie jak mamy żyć.
############# Nie wprowadzać wcale. To eko ściema.. Myślę że nie macie co robić w magistracie i  wymyślacie głupoty po to by ludziom utrudniać życie... Proponuję, żebyście zajęli  się realnymi problemami Mieszkańców miasta a nie dokładali  im tych problemów... Uważam, że powinniście dać sobie spokój z SCT! Na prawdę nie macie już skąd brać pieniędzy?🤔 Pitu pitu...
############# Należy ją w całości odrzucić. Jest stanowczo za wysoka. Nie stać nas na tak poważne zmiany. Jeżeli  już to okres ten powinien dotyczyć również pojazdów nie mieszkańców Jest to rozwiązanie krzywdzące i  niesprawiedliwe. 
############# Trzeba ją uwalić Strefy nie powinno być!!! Kolejna opcja wydzierania z ludzi pieniędzy żenada i  skandal 
############# Samochody benzynowe EURO 3 powinny mieć możliwość wjazdu do strefy tak jak było w poprzedniej propozycji . Obszar jest dobrą propozycją Samochody benzynowe EURO 3 powinny mieć możliwość wjazdu do strefy tak jak było w poprzedniej propozycji . Dlaczego wyłączeni są tylko mieszkańcy. Pracuję w Krakowie, mieszkam 30km od miasta dlaczego jestem zmuszony do zmiany samochodu a mieszkańcy nie są. Ponoszę koszty dojazdu 30km w jedną stronę mieszkańcy nie ponoszą. Będę ponosił dodatkowe koszty. Pracuję w Krakowie, mieszkam 30km od miasta dlaczego jestem zmuszony do zmiany samochodu a mieszkańcy nie są. Ponoszę koszty dojazdu 30km w jedną 

stronę mieszkańcy nie ponoszą. Będę ponosił dodatkowe koszty. Nie zgadzam się z tym.
Pracuję w Krakowie, mieszkam 30km od miasta dlaczego jestem zmuszony do zmiany samochodu a mieszkańcy nie są. Ponoszę koszty dojazdu 30km w 
jedną stronę mieszkańcy nie ponoszą. Będę ponosił dodatkowe koszty. Nie zgadzam się z tym.

############# ŻADNE STREFY ,JEST  TO GWAŁT NA WONOŚCI OBYWATELSKIEJ .  STREFA JEŻELI MIAŁABY BYC WPROWADZONA TO TYLKO NA TERENIE STAREGO MIASTA. ani rok produkcji  ani norma emisji  spalin nie są miarodajne. każde rozwiązanie które ogranicza swobodę posługiwania się swoją własnością jest gwanialtem ROZWIĄZANIE GŁUPIE MAJĄCE NA CELU WYŁUDZENIE DODADATKOWEJ OPŁATY
############# Tak trzeba tylko ścisłe centrum nic więcej. To jest szantaż UninEuropejakiej na nas. Zamiast inwestować w strefe wystarczy dla samochodow powyzej 10 lat robic dobrze i  uczciwie badanie spalin raz na kwartal. Samochody powyzej 500k km porzadne badanie. Nie powinno byc strefy poza scislym centrum. Euro nic nie daje. Norma moze byc Euro5 a samochod bedzie dymil i  kopcil . Nie mam zdania Bez sensu. Jak i  tak bedzie mozna zaplacic i  truc. Nie zgadzam sie. Większość sprzetu np sluzby zieleni czy MPK nadal dymi i  kopci. Wszystkie miejskie pojazdy powinny byc nowe lub po naprawie si lnika 

i  na biezaco kontrolowane 
############# Nowe granice od Wieliczki - Wielicka -do Ronda Mateczny oraz  do Zakładu Telefoniki ul. Zawiła , cała Wielicka Kamińskiego do Ronda Mateczny Euro 3 auta ciężarowe , euro 5 auta osobowe Mieszkańcy Krakowa jak i  jeden z małżonków zameldowany na pobyt stały  powinni  mieć wjazd bezterminowy do Miasta Bez opłat dla samochodów ciężarowych Samochody ciężarowe wyłączone,one powinny być włączone,  to one dostarczają nam towary . Firmy transportowe mają umowy mimo , że posiadają auta 

z 2000 roku , które przechodzą przeglądy i  teraz te umowy potracą, stracą pracę. 
############# Jeśli  strefa miałaby powstać - powinna zostać ograniczona maksymalnie do 2 obwodnicy Krakowa - tam gdzie faktycznie istnieje duże zagęszczenie budynków. Strefa nie powinna obowiązywać tam, gdzie znajdują się instytucje do których muszą dostać się osoby z poza miasta 

(np z terenu powiatu czy województwa).
W mieście istnieje wiele instytucji  / obiektów świadczących usługi dla szerszej grupy niż mieszkańcy Krakowa, dlatego wprowadzenie strefy wprowadzi 
ograniczenia w dostępnie do tych obiektów. Są to np. wszelkie urzędy wojewódzkie, powiatowe. Szpitale, np: szpital im. Rydygiera w Bieńczycach. Do tego 
szpitala przyjeżdżają ludzie z całego województwa. Nieprzyzwoicie jest wymagać od tych ludzi używania komunikacji  miejskiej jeśl i są często chorzy lub 
niezdolni do samodzielnego przemieszczania. Inny przykład to Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego w Krakowie. Jednostka dotyczy powiatu 
krakowskiego a jest w ścisłym centrum.   

Zaproponowane wymagania dot. standardu emisji  EURO dla samochodów napędzanych si lnikami DIESLA są nie do przyjęcia. 
1. Znacząco różnią się od wymagań z pierwszej uchwały SCT (gdzie wymagana norma dla silników DIESLA byłą Euro 5, czyli samochody po 2010r). Wielu 
Krakowian wymieniło w ostatnim czasie swoje auta na spełniające te wymagania. Wg. nowej uchwały samochody musiałyby być z co najmniej roku 
2018.  Konieczne będą kolejne nie małe wydatki. 
2. Konieczność wymiany aut dostawczych czy ciężarowych przez przedsiębiorców wjeżdżających do strefy przełoży się na wzrost cen produktów i usług co 
zwiększy ubóstwo wśród najbiedniejszych mieszkańców. Już teraz koszty życia w Krakowie są bardzo wysokie. 
3. Nie ma znaczącej różnicy pomiędzy normami EURO 6 a EURO 6d. Większość ograniczeń jest na zbliżonym poziomie. Wymaganie zmiany aut po 2030 
roku (już za 5 lat) na takie z minimum 2018 roku jest niewspółmiernie obciążające do "zysków" ekologicznych. 
Duże równice w ograniczeniu emisji  są pomiędzy normą EURO 4 a EURO 5. Oczywiście ktoś może powiedzieć, że można jeździć autem z si lnikiem 
benzynowym, natomiast praktycznie wszystkie samochody dostawcze i  wszystkie ciężarowe są napędzane właśnie przez si lniki DIESLA. 
4. Gdyby faktycznie nastąpiło wymuszenie tak rygorystycznych norm - nastąpi zwiększona podaż samochodów z si lnikami DIESLA, które trafią do osób 
mieszkających poza miastem. Czy nie jest to hipokryzja że troszczymy się o stan powietrza w Krakowie a całkowicie nas nie interesuje stan powietrza w 
Proszowicach, Słomnikach Alwerni, Skawinie Wieliczce Bochni itd? Dodatkowo zwiększy się popyt na auta nowsze co dodatkowo zwiększy ich cenę. 
5. Założenia SCT oparte o normy emisji  spalin a nie o całkowitą emisję są błędne, ponieważ nie uwzględniają dystansu jakie samochody pokonują. 
Przecież samochód spełniający normę EURO 5, który przejedzie 10 km na tydzień wyemituje dużo mniej zanieczyszczeń niż auto z silnikiem spełniającym 
normę EURO 6, który przejedzie 200 km na tydzień. 
6. Ciągłe zmiany samochodów wymuszane normami SCT są w ogólnym rozrachunku negatywne dla środowiska ponieważ wymuszają krótszy okres 
używania danego produktu jakim jest samochód. Wyprodukowanie nowych samochodów również wiąże się z emisją zanieczyszczeń, tylko w innymi 
miejscu. To kolejna hipokryzja.
7. Nie znalazłem jak będzie wyglądało kontrolowanie efektów wprowadzenia SCT. W wielu miastach na zachodzie Europy rezygnuje się z SCT. Co będzie 
jeśl i  po wprowadzeniu strefy nie poprawi się znacząco czystość powietrza? 
8. SCT mają promować również auta elektryczne. Brak w mieście niezbędnej infrastruktury do ładowania.  

PROPOZYCJA:
Od stycznia 2027 - EURO 4 dla benzyny oraz EURO 5 diesel  (dla mieszkańców nie obowiązuje)
Od stycznia 2030 - EURO 4 dla benzyny oraz EURO 6 diesel (dla mieszkańców nie obowiązuje)
Od stycznia 2032 - EURO 5 dla benzyny oraz EURO 6 diesel (dla mieszkańców EURO 4 dla benzyny oraz EURO 5 diesel)
Od stycznia 2035 - EURO 5 dla benzyny oraz EURO 6 diesel (dla mieszkańców EURO 4 dla benzyny oraz EURO 6 diesel)

Znakomita większość mieszkańców Krakowa (jak wszystkich ludzi w ogóle) jeździ takim samochodem na jakie ich stać. Nie znam osoby, która będąc zasobna jeździ starym autem. Praktycznie każdy chce jeździć nowym, lepszym autem. Dlatego w miarę zasobności portfeli  
Krakowian, będą oni wymieniać auta na nowsze. Jeśli  już strefa ma powstać powinna nie dotyczyć mieszkańców lub na każdym etapie zmniejszać obostrzenia. 

Takie warunkowe dopuszczenie całkowicie wypacza ideę SCT. Wprowadzamy obostrzenie w imię czystszego powietrza i  nie wpuszczamy "trucicieli" ale jeśli  
ktoś zapłaci to będzie mógł wjechać? To hipokryzja. Jeśli  kogoś nie będzie stać na nowe auto to będzie karany dodatkową opłatą. Bogaci nie będą płacić a 
biedni  będą. Idzie to wspak zasadzie sprawiedliwości społecznej.

Nie widzę, żadnych powodów aby w szczególny sposób traktować kampery, food trucki czy przedstawicieli  wybranych grup (np. księża). Jeśli  już strefa ma 
powstać - powinna zwalniać mieszkańców, specjalistyczne samochody ratownicze, osoby niepełnosprawne.

############# Uważam, że nie powinna być wprowadzana strefa czystego transportu. Jeżeli jednak dojdzie do jej wprowadzenia to uważam iż strefy te powinny występować tylko  Kraków Rynek. Strefa czystego transportu powinna być wprowadzona tylko i  wyłącznie na rynek Krakowski reszta Krakowa powinna być dla wszystkich dostepna 
niezależnie od posiadanch pojazdów.

Niech będą restrykcyjnie przestrzegane kontrolę na stacjach diagnostycznych norm emisji  spalin. Uważam iż wymóg ten powinien być całkowicie zniesiony ponieważ  jest to karygodne naruszanie prawa wolności mieszkańców Krakowa i  okolic którzy są zmuszani do wymiany pojazdow. Uważam, że w dalszym ciągu jest to naruszenie praw wolności człowiek. Opłaty za wjazd do miasta to kolejne wymuszenie pieniędzy od obywateli Uważam, że nie powinno być żadnej l isty tylko wszystkie pojazdy powinny moc wjechać do miasta Kraków 

############# Stare miasto Żadna z powyższych wykluczeń jest nieodpowiednia.  A co z ośrodkami rehabil itacyjnymi do których trzeba dowieźć dzieci ? Oni już będą musieli miastu 
zapłacić haracz? 

Zamiast wprowadzać ograniczenia EURO3,4 skupcie uwagę na jakości kontroli  na stacjach diagnostycznych w przypadku diesli  przed 2000r. Nie podoba 
mi się, że uniemożliwiacie ludziom poruszanie się po mieście, którzy nie mają zasobnych portfeli  żeby kupić ki lkuletni samochód. Ja się załapię ale 
bardzo dużo ludzi już nie. Uważam że jest to projekt niekonstytucyjny, bardzo mocno wykluczający ludzi ze względu na stan posiadania. 

Dlaczego mieszkańcy krakowa mieliby mieć 5lat? Albo spełniają wymogi albo nie. To że są mieszkańcami Krakowa a tak samo trują dieslami 25letnimi to już nikomu nie przeszkadza ? Cały pomysł jest skrajnie bulwersujący Oceniam to jako ratowanie budżetu miasta, które nie radzi sobie dobrze z zarządzeniem powierzonymi mu finansami. To jest mydlenie oczu, i lośc tych samochodów specjalnych lub zabytkowych jest marginalna. Cały pomysł wprowadzenia strefy jest niedopuszczalny. To 
jest problem głębszy związany z nierównościami społecznymi. Każdy by chciał jeździć nowszym samochodem ale nie każdego stać ze względu na rosnące 
koszty życia, wysokie stopy procentowe itp. 

############# Stare miasto Do każdego szpitala powinien być dojazd Nie jestem za tym,pasażer przeniesie się  w zbiorowa komunikację,w ogóle to ościenne gminy po przestaną wjeżdżać do centrum  a firmy zbankrutują 
############# Zmiana norm dla samochodow diesel do normy euro 5 zamiast euro 6 To jest za mały obszar powinny być uwzględnione wszystkie obwodnice miasta, 

Zakaz wjazdu powinien objąć wyłącznie ścisłe centrum miasta takie jak Kazimierz czy stare miasto
Euro 4 dla samochód benzynowych i  euro 5 dla diesli  A co z osobami które mieszkają w Krakowie ale nie są formalnie jego mieszkańcami ? Czas przystosowania powinien obejmować jeszcze minimum 2 lata dla osób spoza Krakowa To jest okej rozwiązanie ale czemu pozwalamy na stare kopciuchy mieszkancom a innym osobom o nowszych samochodach nie ? Najpierw wypadaloby 

zl ikwidować najstarsze i  najbardziej zanieczyszczajace powietrze samochody np produkowane przed rokiem 2000 a później wprowadzać kolejne normy.
Zabytkowe powinny być usunięte z tej l isty - osoby ze starymi samochodami będą z tego korzystać i  rejestrować pojazdy jako zabytek zamiast wymiany na 
nowszy, podobnie osoby mające działalność transportowa też powinny podlegać pod te ograniczenia - rekomenduje kierunek ograniczenia dla 
wszystkich, jeśl i  ograniczenia dotkną tylko osoby niebędące mieszkańcami Krakowa to będzie to strzał w kolano pod względem turystycznym 

############# Jestem zdecydowanie przeciwny utworzeniu strefy SCT w Krakowie. Opinię tę motywuję tym, że
chaotyczna, nieprzemyślana i  rozproszona zabudowa wokół Krakowa niejako narzuca posiadanie przynajmniej 2 pojazdów na gospodarstwo domowe, bo przy takim rodzaju zabudowy trudno wszystkim zapewnić transport publiczny a większość ludzi w gminach ościennych 
związana jest mniej lub bardziej z Krakowem. Projekt SCT jest przerzuceniem wszelkich kosztów proponowanych zmian na mieszkańców Krakowa i  okolic dlatego jestem za całkowitym odrzuceniem tego projektu.

Jestem przeciw utworzeniu SCT bo od początku lat 2000 do teraz nie dokonała się żadna poważna rewolucja w dziedzinie silników spalinowych. Pojazdy 
tuż sprzed dat określonych w projekcie uchwały spalają prawie identyczną i lość paliwa co ich odpowiedniki produkowane obecnie a różnice w emisji  
spalin bardzo niewielkie.
Pojazdy elektryczne wydają się być dobre do miasta ale ich  koszt, proces wytwarzania baterii, krótka żywotność baterii  i  późniejsza utylizacja są na 
razie głęboko nieekologiczne. Poza tym trudno oczekiwać od ludzi, że wymienią auto spalinowe na elektryczne jeśli  potrzebują pojazdu uniwersalnego. 
Samochód elektryczny takim pojazdem nie jest ze względu na stosunkowo niewielkie zasięgi, długi czas ładowania oraz koszt. Dlatego elektryki mogą być 
jako 2-gie lub 3-cie auto na miasto dla bogatych. Nie każdego na to stać by mieć osobny pojazd tylko do miasta i  drugi na trasę.

własciciele krakowskich nieruchomości powinni być traktowani identycznie jak mieszkańcy propozycja opłaty 500zł za miesiąc jest zdecydowanie za wysoka. Oburzające jest nierówne traktowanie w kontekście utrudnień wynikających z SCT. To własnie grupy wymienione w projekcie uchwały jako pierwsze 
powinny dać przykład, tym bardziej, ze dysponują środkami publicznymi. Nie wyobrażam sobie, że ci, którzy mieliby taką uchwałę wprowadzać czy 
egzekwować, sami byliby wyłączeni spod jej działania. Proponuję natomiast np. grupę fi lmowców ze względu na i lośc sprzętu potrzebnego do 
wykonywania pracy, który musi być przewożony w aucie. Ciągle i  dynamicznie zmieniająca się technologia wymusza systematyczne inwestycje w sprzęt 
fi lmowy a dopiero w dalszej kolejności w pojazd.

############# Strefa tylko w granicach Starego Miasta: Rynek Główny, ew. wewnątrz Plant. Samochody z wysoką emisją spalin same wyeleiminują się, i le mamy na drodze trabantów, syrenek, czy nawet fiatów 126 itd.SCT to tylko kolejny wymysł urzędników. Jaki ma być dojazd do innych szpitali , np. z południa miasta do szpitala Rydygiera. A co z dojazdem do urzędów? Wprowadzenie STC tworzy zagrożenie dla 
zdrowia oraz pogłębia wykluczenie komunikacyjne.

Wg standardów Niemieckich na jakie władze powołują się to Euro 2 dla Pb oraz Euro 4 dla ON. Wprowadzenie STC w formie przedstawianej jest całkowicie bezsensowne. Miasto nie oferuje żadnych alternatyw przy niewydolnym systemie komunikacji  zbiorowej. W jaki sposób  można będzie wyjechać i  dojechać z miejsca zamieszkania samochodem niespełniającym 
skrajnych restrykcji  emisji . Mieszkańcy miasta zawsze powinni  mieć możliwość przemieszczania się swoim środkiem transportu.

To przecież kolejny podatek, taka opłata zaprzecza sensowi STC Część wyjątków jest całkowice niezrozumiały, np. organizacje non-profit / czyżby miała być to furtka/.

############# Odrzucić STC w całości to już nie wystarczą opłaty w strefach parkowania?
############# Nie jest potrzena w ogóle. Przyczyni się do degradacji miasta pod względem transportu, gospodarki i  zamieszkania stałych mieszkańców. Różnicowanie obywateli i  ograniczanie im dostępu do przestrzeni publicznej ze względu na środek transportu jest niezgodne z konstytucją RP. Wystarczy, przy pomocy analizatorów spalin i/lub badań technicznych eliminować z ruchu pojazdy o niesprawnych si lnikach (niezależnie od rocznika / 

przynależności do normy Euro) a problem sam się rozwiąże. Samochodów starych ubywa z roku na rok, a jeśl i  pozostaną te sprawne, to nie będą 
stanowić problemu. Wg moich obserwacji jako uźytkownik krakowskich ulic zauważam, że najbardziej śmierdzi za względnie nowymi autami, które 
"załapią" się na normę, natomiast są niesprawne (w tym bez katalizatorów i DPF'ów).

Niezgodne z Konstytucją RP. Niezgodne z Konstytucją RP. Niezgodne z Konstytucją RP.

############# Uważam, że SCT przyczyni sie do zwiększenia wykluczenia transportowego i  utrudni  i  tak niełatwy dojazd do miasta Uważam, że Krakow nie ma przygotowanych efektywnych alternatyw na dojazd do miasta. 
- Brak miejsc do pozostawienia samochodu na obrzeżach miasta i  zapewnienia komunikacji miejskiej.
- Dojazd pociągiem od strony Krzeszowic jest niewydolny. Notoryczne przepełnienia, małe składy, niedostosowany rozkład jazdy.

############# Brak strefy Brak SCT Brak SCT Brak SCT Brak SCT Brak SCT
############# Obszar rynku głównego Stacje benzynowe galerie kina dojazdy do parków Bardzo źle, jak zapłacę to już nie szkodzę środowisku... za moje 5zl środowiska nie oczyszcza 
############# Uważam że należy ograniczyć SCT do obszaru wewnątrz drugiej obwodnicy. Uważam SCT za zły pomysł generalnie, wymyślony przez poprzednią władzę krajową. Skoro miasto musi wdrożyć te złe pomysły lokalnie, powinno to zrobić w sposób jak najbardziej ograniczony. SCT 

mają ograniczyć ruch i  spaliny w zakorkowanych centrach miast. O i le ścisłe centrum ma ograniczone możliwości rozbudowy dróg, to poza centrum (poza drugą obwodnicą), urzędnicy lokalni powinni  skupić się na rozbudowie dróg, by samochody nie stały w korkach i  w ten 
sposób dbać o ograniczenie spalin.

Uważam że na obszarze całego miasta są setki obiektów publicznych i  komercyjnych, o ważnym znaczeniu dla całego regionu, do których powinien być 
dostęp dla mieszkańców miasta i  przyjezdnych. Nie rozumiem dlaczego ograniczono dostęp do pozostałych kilku P+R, szpitali  na terenie miasta.

W przypadku nowo rejestrowanych samochodów, norma Euro 4 dla diesla (Euro 2 lub 3 dla benzyny) wydaje się uczciwym rozwiązaniem. Jednocześnie 
jestem przeciwnikiem śrubowania norm w kolejnych latach. Propozycja minimalnej normy Euro 6dT (2018) uważam za skrajnie zamordystyczne.

Obszar SCT powinien zostać ograniczony do drugiej obwodnicy a obecni posiadacze aut nie spełniających norm, mieszkający tej ograniczonej strefy, powinni mieć możliwość wjazdu do swoich domów, już posiadanymi samochodami, tak długo jak się nie będą chcieli  ich 
pozbyć.

Nie należy wprowadzać opłat dla przyjezdnych. To dyskryminacja przyjezdnych, którzy wspólnie z mieszkańcami budują dobrobyt miasta. Do ograniczonej 
strefy do drugiej obwodnicy, powinien być zakaz wjazdu dla Diesla Euro 3 zarówno dla krakowian mieszkających poza obszarem drugiej obwodnicy jak i  dla 
przyjezdnych.

Wprowadzenie strefy w ograniczonym zakresie (druga obwodnica, bardzo stare diesle, nie dotyczy mieszkańców wewnątrz drugiej obwodnicy) powinno 
ograniczyć skomplikowanie l isty wyjątków, które trzeba brać pod uwagę.

############# Granice strefy w ścisłym centrum Krakowa w pobliżu Rynku tak jak do tej pory strefa parkowania A dla wjazdu dla aut z diesel poniżej 2014 roku. Powinno być dostępne każde miejsce w Krakowie w strefie płatnego parkowania B i  C. Jest dużo kosciołów , szpitali , ośrodków NFZ fizjoterapi i, kardiologii  
itp. Musi być do tego szybki dostęp dla każdego mieszkańca Krakowa. Ewentualnie dla przyjezdnych wprowadzić taki zakaz.

Auta do 2000 roku powinny mieć wjazd na teren Krakowa. Myślę, że 10 lat byłoby odpowiednie. Mieszkańcy Krakowa wjazd za darmo. A z  gmin ościennych można spróbować opłaty za wjazd. Zwolnione z zakazu wjazdu do SCT auta mieszkańców Krakowa.

############# W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont 
tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie mieszkańców okolic Krakowa dojezdzających codziennie do pracy do miasta!!!

W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów 
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############# Używanie standardu emisji  Euro jest niewłaściwe i nie świadczy o faktycznej emisji  pojazdu. Studiowałem Inżynierię środowiska i  wiem jak te normy 
działają. Przykładowo samochód z 2000r. może spełniać wymogi normy euro 6, ale z racji  rocznika ma w dokumentach normę euro 2, ponieważ normy 
euro6 wtedy jeszcze nie było. Jednocześnie samochód spełniający normę euro 6, z silnikiem o dużym litrażu, może znacznie przewyższać emisją 
samochody z poprzednimi normami, a mimo to do strefy wjedzie. Należy kwalifikować samochody według wyników pomiaru spalin na stacjach 
diagnostycznych, które przeprowadzane są podczas corocznych przeglądów technicznych.

Powinna to być kwestia referendum i mieszkańcy powinni wypowiedzieć się jakie rozwiązanie im odpowiada. Jeżeli  natomiast wymóg zostanie wprowadzony, to mieszkańcy powinni  otrzymać dotację na wymianę samochodu, aby nie musieli ponosić dodatkowych kosztów.
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############# Całkowicie przeciw SCT. Całkowicie przeciw SCT. Całkowicie przeciw SCT. Całkowicie przeciw SCT. Całkowicie przeciw SCT. Całkowicie przeciw SCT.
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tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!
W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów 
dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o 
uzwględnienie tego!!!

############# W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont 
tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów 
dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o 
uzwględnienie tego!!!

############# W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont 
tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów 
dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o 
uzwględnienie tego!!!

############# W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont 
tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów 
dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o 
uzwględnienie tego!!!

############# W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont 
tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów 
dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o 
uzwględnienie tego!!!

############# W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont 
tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów 
dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o 
uzwględnienie tego!!!

############# W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont 
tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów 
dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o 
uzwględnienie tego!!!

############# Sprzeciwiam się strefie czystego transportu w całości Sprzeciwiam się strefie czystego transportu w całości Sprzeciwiam się strefie czystego transportu w całości Sprzeciwiam się strefie czystego transportu w całości Sprzeciwiam się strefie czystego transportu w całości Sprzeciwiam się strefie czystego transportu w całości 
############# W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont 

tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!
W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów 
dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o 
uzwględnienie tego!!!

############# W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont 
tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów 
dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o 
uzwględnienie tego!!!

############# W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont 
tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów 
dojezdzającyh codziennie do pracy z powiatu krakowskiego, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o 
uzwględnienie tego!!!

############# W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych 
samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów 
dojezdzającyh codziennie do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o 
uzwględnienie tego!!!

############# W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych 
samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów 
dojezdzającyh codziennie do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o 
uzwględnienie tego!!!

############# W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych 
samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów 
dojezdzającyh codziennie do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o 
uzwględnienie tego!!!

############# W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych 
samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji  podawali  Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i  wielu własicieli takich pojazdów 
dojezdzającyh codziennie do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o 
uzwględnienie tego!!!

############# tylko w koło plant, czyli  Westerplatte, Basztowa i  tak dalej A mieszkając w miescie juz swoim autem wyjechac nigdzie nie mogę. Euro 3 mieszkańcy w ogóle powinni  nie mieć ograniczeń Kolejne wykorzystywanie mieszkańców tak jak ze strefa platnego parkowania. Wszyscy mieszancy powinni  byc wyłączeni z ograniczeń.
############# W obrębie drugiej obwodnicy Krakowa powinien być wjazd tylko i  wyłącznie dla Mieszkańców Krakowa. Zakaz wjazdu dla samochodów niezarejestrowanych w Krakowie, a w szczególności zarejestrowanych za granicą.  Brak obowiązywania ograniczeń w STC dla samochodów 

zarejestrowanych w Krakowie. Budowa parkingów dla turystów, odwiedzających Kraków na obrzeżach.
W obrębie drugiej obwodnicy Krakowa powinien być wjazd tylko i  wyłącznie dla Mieszkańców Krakowa, zakaz wjazdu dla samochodów 
niezarejestrowanych w Krakowie. Brak obowiązywania ograniczeń  w STC dla samochodów zarejestrowanych w Krakowie. 

Z racji  położenia Krakowa normy spalania dla samochodów są bez wpływu jakość powietrza w Krakowie. Obojętne jakie by nie były normy emisji  spalin 
poruszających się aut to geograficzne położenie miasta i  pozwolenie władz miasta na zabudowę korytarzy powietrznych doprowadziła do stanu 
obecnego.  

Mieszkańców Krakowa nie mogą nigdy obowiązywać jakiekolwiek wymogi STC.  Dla aut niezarejestrowanych w Krakowie tylko dla tych z Si lnikiem Diesla, ponieważ ich właściciele nie dbają  o nic i  jeżdżą z wyciętymi fi ltrami zamiast je wymieniać. Źle, jest to sposób miasta na zabieranie pieniędzy ludziom pod przykrywką walki z zanieczyszczeniami wywołanymi na skutek swoich zaniechań. 
Takie działanie można porównać do ściągania haraczu. Takich jak zabudowa korytarzy powietrznych, brak kontroli  sprawności aut, w szczególności tych 
zarejestrowanych poza Krakowem i za granicą.

W obrębie drugiej obwodnicy Krakowa powinien być wjazd tylko i  wyłącznie dla Mieszkańców Krakowa. Zakaz wjazdu dla samochodów 
niezarejestrowanych w Krakowie, a w szczególności zarejestrowanych za granicą.  Brak obowiązywania ograniczeń w STC dla samochodów 
zarejestrowanych w Krakowie.

############# Żadnej strefy czystego transportu dla Krakowa!!! Żadnej strefy czystego transportu dla Krakowa!!! Żadnej strefy czystego transportu dla Krakowa!!! Żadnej strefy czystego transportu dla Krakowa!!! Chore! Żadnej strefy czystego transportu dla Krakowa!!! Chore! Uchwała do kosza. Żadnej strefy czystego transportu dla Krakowa!!!
############# Poprzedni zapis uchwały, umożliwiający wjazd pojazdów historycznych do strefy czystego transportu, był wystarczający. Takie rozwiązanie działa obecnie 

w Warszawie i  funkcjonuje bez zarzutu. Wprowadzenie ograniczenia do 50 wjazdów oraz wymogu prowadzenia pojazdu wyłącznie przez właściciela 
skutecznie uniemożliwi działalność firm oferujących retro/vintage przejazdy po Krakowie – zarówno w formie wycieczek, jak i  transportu na śluby czy 
inne okazje. Tego rodzaju usługi wzbogacają ofertę miasta, dlatego ich eliminacja byłaby stratą.

############# Uważam, że wprowadzana strefa powinna dotyczyć tylko terenu STAREGO MIASTA w granicach Plant (1 obwodnica). Mieszkańcy Krakowa oraz przyjezdni muszę mieć dostęp do każdego szpitala czy miejsca leczenia w Krakowie, nie wyobrażam sobie, że schorowany 
senior, osoba onkologiczna (np. po chemioterapii) czy rodząca kobieta ma jechać komunikacją miejską tylko dlatego, że samochód osoby dowożącej nie 
ma spełnionych jakiś norm. STREFA TYLKO W GRANICACH PIERWSZEJ OBWODNICY!

STREFA TYLKO W GRANICACH PIERWSZEJ OBWODNICY! STREFA TYLKO W GRANICACH PIERWSZEJ OBWODNICY! STREFA TYLKO W GRANICACH PIERWSZEJ OBWODNICY! To jest naruszanie swobód obywatelskich, i  zdzieranie z ludzi kolejnego MYTA.
Konstytucja RP: Art. 52. 
    Każdemu zapewnia się wolność poruszania się po terytorium Rzeczypospolitej Polskiej oraz wyboru miejsca zamieszkania i  pobytu.

STREFA TYLKO W GRANICACH PIERWSZEJ OBWODNICY! Wszyscy mieszkańcy Krakowa powinny mieć możliwość wjazdu do niego i  dojazdu pod dom. Nie po 
to płacimy podatki, żeby musieć się poruszać komunikacją miejską, która jest na żenującym poziomie!



############# Tak Nie ma żadnych dowodów ze strefa czystego transportu przynosi jakiekolwiek pozytywne rezultaty środowiskowe. Wprowadzenie jej to tylko kolejny 
podatek  

Nie zyczymy sobie zadnych kolejnych oplat tylko dlatego ze urzednicy potrzebuja naszych pieniedzy i  doszli  do w wniosku ze najłatwiej doic kierowców. Zacznijcie lepiej rozporządzać tymi pieniedzmi ktore juz dostajecie.  Obnaza hipokryzje tego rozwiazania. Jak placa to juz nie truja? Zebrane pieniadze beda przeznaczone na oczysczanie opowietrza? Absurd. Ponownie- nie 
życzymy sobie aby na nas nakladano dodatkowe opłaty tylko dlatego ze żyjemy.  

Lista ta jest niepotrzebna gdyż cala ta strefa to scam. Dajcie nam spokojnie zyc. Wy tu jestescie dla nas nie odwrotnie. 

############# Sct powinno obejmować ścisłe centrum Krakowa. Mieszkam na obrzeżach miasta i  mnie obejmie sct a tuż obok Zielonki mogą jeździć czym chcą??? Bez sensu Dlaczego nikt nie bierze pod uwagę samochód zarobkowych: dostawczych i  ciężarowych. My z nich żyjemy i  utrzymujemy rodziny. Samochody już zarejestrowane w Krakowie przed sct powinny byc wyłączone z sct Co najmniej 10 lat. Abym zmienił moja ciężarówkę na euro 6 potrzebuje 200tys złotych. Nie uzbieram tęgo w 5 lat. Mieszkańców w ogóle nie powinno dotyczyć sct. Sct nie powinno dotyczyć samochód dostawczych ciężarowych ani maszyn budowlanych których właściciele to mieszkańcy Krakowa.
############# Strefa powinna obowiązywać maksymalnie w strefie do I obwodnicy - czyli  na terenie Starego Miasta. Nie powinna obejmować całego miasta, osiedl i i  dróg dojazdowych. Uważam, ze dostęp powinien być nieograniczony i  tym bardziej nie prowadzić ustalonymi trasami, ponieważ spowoduje to ich zakorkowanie. Dostępne 

powinny być wszystkie place handlowe, wszystkie sklepy, sondy, każdy szpital mi. nkologiczny na Garncarskiej. Podobnie dostępne powinny być wszelkie 
ośrodki kultury czy muzea.

Normy emisji  dla samochodów benzynowych nie powinny przekroczyć Euro 3 a dla samochodów z si lnikiem Diesla Euro 4. Powinien być lepiej 
kontrolowany stan samochodu na stacjach diagnostycznych.

Jak wcześniej pisałem, strefa nie powinna obejmować terenu całego Krakowa a tylko I obwodnicę. Ponadto strefa nie powinna dotyczyć jej mieszkańców, za to wszystkich świadczących usługi. Rozwiązanie godzinowe jest bardzo głupie i nie do ogarnięcia. Płatny powinien być tylko wjazd do strefy, nie ważne jak długo samochód w niej pozostanie. Jeżeli ma powstać strefa, to nie powinno być wyłączeń dla pojazdów specjalnych (poza straża pożarna, karetkami, policją i  śmieciarkami). Wszyscy 
dostawcy, dostawcy usług, pojazdy budowy powinny podlegać wymogom strefy.

############# Obecna strefa jest w zupełności wystarczająca i  nie należy jej w żadnym wypadku zwiększać. Wręcz przeciwnie, powinno się ją zredukować. Obecnie nie powinno się zwiększać rygoru pod tym względem. Nie powinno być w ogóle takiego zakazu. Uważam że jest to nie potrzebne komplikowanie przepisów.
############# Żasne z tych miejsc nie powinno być wyjęte spod strefy. Jak wszystko, to wszystko. Wymagania są zbyt niskie  min EURO 6 i max 3 letnie auta powinny móc wjeżdżać. Żadnych wyłączeń. Żadnych opłat, auto ma być max 3 letnie, starsze do wymiany Żadnych wykluczeń, wszystkie pojazdy max 3 lata i  min EURO 6
############# Moja propozycja nic nie zmieniać już dość ograniczeń dla biedniejszych obywateli Powinny jeździć od produkcji do złomowania tam gdzie są drogi Absolutnie nie jestem za takim rozwiązaniem powinno zostać wszystko po staremu żadnych ograniczeń da obywatela! Według mnie niedopuszczalna taka opcja znowu utrudnienie dla obywatela A co po pięciu latach? 

Kolejny zakaz tak 
Absolutnie z tym się nie zgadzam!

############# Stare miasto Cały Kraków bez starego miasta Pozostawić bez zmian, znikomy procent starych samochodów. Dla wszystkich jednakowo Błędne rozwiązanie 
############# Bardzo dobre rozwiązanie pod warunkiem, że zostaną zachowane wymienione te 3 opcje opłaty. A następnie będzie ona weryfikowana co roku, która jest 

najbardziej popularna i  na tą będą np. promocyjne pakiety.
W ramach SCT należy też uwzględnić głośność aut. Te, które celowo przerobione na bardziej głośne, powinny mieć bezwzględny zakaz wjazdu bez żadnych 
wyjątków np. w formie dojazdu do szpitala. To samo powinno dotyczyć tych aut, które są produkowane na głośne oraz głośne motory i  przez to uciążliwe 
dla otoczenia. Polecam przykładowo ten artykuł w temacie wpływu hałasu na życie mieszkańców_nek: https://corazglosniej.pl/od-ciszy-do-halasu-w-
jeden-dzien/

############# Dalej nie rozumiem dlaczego wprowadzamy bardziej restrykcyjne obostrzenia niż zachodni  sąsiedzi, ale nawet akceptując taki stan rzeczy: dalej nikt 
nigdzie nie podał sensownego argumentu dlaczego ustawa ogólnokrajowa napisana na kolanie, na której opiera się uchwała miejska,, zamiast 
sprawdzać realne emisje sprawdza tylko rocznik. Najwięcej się tłuką i  syfią diesele z usuniętymi "ekologiami". Wyciętymi DPF FAP EGR i  wszystkimi 
systemami które chronią pieszego czy mieszkańców przed gnojem z wydechów. Tymczasem nasze Stacje Kontroli  Pojazdów w większości przypadków nie 
sprawdzają kompletnie emisji , "nowe" mniej niż dwuletnie pojazdy mające w dowodzie spełnienie Euro 6 czy 6d mają powycinane wszystkie te systemy i 
gnoją bardziej niż 30 letni zadbany pojazd. Ale to ten drugi nie wjedzie legalnie do strefy. Problem jest na poziomie ustawodawczym, a wprowadzanie 
SCT na podstawie tych kretyńskich przepisów jest słabe. Miasta powinny zwrócić uwagę politykom krajowym na problem, bo jak zwykle szary obywatel 
jest olewany. "Dopuszczenie do ruchu pojazdów spełniających wyższe normy niż rocznik na podstawie homologacji". Już widzę jak BMW czy inna 
popularna marka leci homologować model e46 z si lnikami benzynowymi z lat 2002-2004 (spełniającymi normy euro 4, ale wtedy jeszcze nie istniała :) 
więc zgodnie z naszymi przepisami pojazd ten też zostaje zakazany, w imię czego?). 

Pojazdy historyczne/zabytkowe mogą wjechać do SCT na 50 dni  w roku. Jestem mieszkańcem krakowa, mam garaż na terenie miasta czyli przez 315 dni  w 
roku mam trzymać auto poza granicami miasta? W jaki sposób to będzie weryfikowane? Ten przepis jest równie śmieszny co równanie emisji  spalin z 
rocznikiem pojazdu.

############# Tak należy ograniczyć do tzw 2 obwodnicy. Od drugiej obwodnicy do centrum powinni mieć wjazd tylko i  wyłącznie zameldowani w tej części miasta mieszkańcy Park Wodny, CH Bonarka,CH Zakopianka, Giełda Rybitwy, Auta spełniające normę. Każde auto powinno spełniać jakąś normę Euro w zależności od roku. Produkcji  i  jeśli  nie przejdzie analizy spalin u diagnosty to 
nie ma przeglądu i  zakaz. A w najgorszym przypadku to auta spełniające normę Euro 3 i  bez ograniczeń zasilane LPG

Pokonuje rocznie 10 tys km .Mam auto z gazem rok prod 2009 i  przebieg 150 tys km na dzis. Za lat pięć będzie miało ledwie 200 tys km a po ulicach jeżdżą młodsze co mają po 500 tys i  dymią jak smoki Kolejny powód by miasto doiło kasę od kierowców na razie taka stawka a za pięć lat może to już byc100 PLN za godz Pracuję w MPK mieszkam 700 m od tabl icy Kraków czym jako motorniczy mam dojechać na godz 4 lub wcześniej na zajezdnię i  czym po północy wrócić. 
Przewóz pracowniczy do mnie nie jeździ a prywatne przewoźnicy pierwszy jedzie o 4.20 a ostatni o 23 Co mam przeprowadzić się na zajezdnie? Od strony 
Janosika Kraków jest wykluczony komunikacyjnie proszę sprawdzić jak często pojedzie z pod Janosika autobus na Pleszów. Moi koledzy dojeżdżają z 
Kocmyrzowa, Limanowej, Proszowic i  Bochni . Ba nawet jest ktoś kto z Miechowa dojeżdża 

############# Tylko ścisłe centrum Krakowa Dyskryminacja Dyskryminacja 
############# Należy ją wycofać w całości. Jest mnóstwo miejsc, w które osoby spoza Krakowa chcą móc się dostać. Nie sposób je wymienić i  zl iczyć, gdyż to indywidualna sprawa każdego człowieka. Uchwała ma na celu zwiększenie przychodów firm motoryzacyjnych. Szczególnie samochodów elektrycznych. A auta elektryczne tak jak się urodziły, tak 

niedługo polegną z wielu powodów które łatwo zdefiniować.
############# Tylko Śródmieście ścisle centrum przy rynku To za mało Wprowadźmy to samo w gminach osciennuch,żeby mieszkańcy Krakowa mieli  utrudniony wjazd na każde wieś poza miasto skoro nie szanują nas Dla Wszystkich za 5 lat Opłata 10 zł za cały dzien Równi i  równiejsi  i  bezprawie
############# Nie zgadzam się jako mieszkaniec na strefę w tak dużych granicach. Strefa powinna obejmować tylko centrum wokół rynku głównego Nie zgadzam się jako mieszkaniec na zakaz dla diesla z normą euro 6 od 2030r. Dzisiejsze ki lkuletnie samochody z taką normą emisji  trzeba sprzedać 

dopóki nie spadnie cena. Kto pokryje moje straty. Nie opłaca się już naprawiać i  inwestować w taki samochód  i  najlepiej pozbyć się go jak najszybciej. 
To draństwo, że ktoś każe mi sprzedać  mój 7 letni samochód przed upływem 5 lat. Mieszkańcy powinni być wyłączenie z tego nakazu od 2030r.

 W praktyce nie daje bo w rzeczywistości już wymusza sprzedaż auta. Nikt nie będzie czekał 5 lat. To dyskryminacja.  Nie zgadzam się na handel zdrowiem. Albo całkowity zakaz albo brak zakazu. 

############# Ze stref należy zwolnić mieszkańców z okolic Krakowa np Rzaski odjeżdżających do pracy do placówek medycznych. Placówki medyczne dojazd dla pracowników J.w J.w Powiat krakowski
############# Tak Tak, dostęp do wszystkich miejsc w bieżącym formacie Brak restrykcji dot norm euro 30 lat wyłączenia Rozwiązanie to nosi znamiona nielegalnego 
############# Strefa powinna być w obrębie drugiej obwodnicy Krakowa Powinien być zapewniony dojazd do każdego parkingu park&ride który istnieje w granicach miasta Powinny zostać dopuszczone do ruchu samochody z silnikiem benzynowym o normie euro3 a nie euro4 w początkowej fazie. Takich samochodów jest 

bardzo dużo.
Powinna być niska opłata za taki wjazd. Zgadzam się z tym, jednak powinny zostać do tego włączone samochody zarejestrowane na firmy mające siedzibę w Krakowie i  płacące tutaj podatki.

############# Posiadam renault cl io z silnikiem 1,2 B z 2003 roku samochód ma mały przebieg (80 tys km) i  jest w dobrym stanie technicznym (nie bierze oleju nie ma 
wycieków wszystko jest z nim w porządku). Spalanie oscyluje w granicach 4,7 - 6,0 l/100km. Zgodnie z propozycją uchwały tym samochodem z racji  
wieku (a pomimo bardzo symbolicznej konsumpcji  benzyny) nie będę mógł się poruszać po mieście. Ale wystarczy, że kupię samochód o 2 lata młodszy 
np. z 3-l itrowym silnikiem, który spala 15-20 l  benzyny na 100 km i już będę uprawniony do wjazdu do SCT. 
Nie widzę logiki  w takich zapisach ponieważ to nie wiek samochodu powoduje zanieczyszczenia a pojemność silnika i  i lość zużywanego paliwa. 
W związku z powyższym uważam, że lepsze rezultaty da wprowadzenie ograniczenia na pojemność silnika - dla pojazdów benzynowych/lpg - 
dopuszczenie do wjazdu pojazdów spełniających normę EURO 4 lub o pojemności skokowej np. max. 2000 cm3. 

############# wszystkie park and ride na terenie Krakowa. 10 lat.
#############
############# A co z Bronowicami? Co dla osób z zachodu bądź wschodu Krakowa? Niektórzy mają rodziny na dwóch różnych końcach miasta. Strefa jeśli  w ogóle 

powinna dotyczyć jedynie samego rynku bądź obszaru Starego miasta.
Jest to głupota. Wystarczy spojrzeć na mapę świata k zastanowić się kto komu szkodzi i  jak się przykłada do ochrony środowiska. My mamy mieć 
trudniej, w imię czego?

############# SCT NIE MA WPŁYWU NA CZYSTOSC POWIETRZA W TYM MIEŚCIE,  ZAJMIJCIE SIE GMINAMI OSCIENNYMI, KTORE ZANIESZCZYSZCZAJA MIASTO Mieszkańcy, którzy placa podatki nie powinni być objęci SCT, tylko przyjezdni Stare Tico mniej zanieczyszcza powietrze niż najnowszy Suw z wielkim si lnikiem. te założenia to absurd, miasto dla bogatych. W okresie świat w mieście 
aut nie było wcale a smog był taki sam 

Dla mieszkańców krakowa powinny być wprowadzone wyłączenia na dłuższy okres, nie tylko 5 lat. Placa tu podatki Czyli  jak zapłacisz to już nie zanieczyszczasz? No tak. Uderzy to znowu w najbiedniejszych Tylko pojazdy należące do krakowian oraz służby powinny być wyłączone, nikt więcej. Dlaczego zabytkowy samochód ma korzystać z przywilejów? 

############# Tak Ludzi nie stać na zakup nowych aut, norma jaka trzeba spełnić dla diesla jest chora ponieważ większość aut nie będzie mogła wjechać do Krakowa Jeśli  proponuje się takie rozwiązanie to powinno to również obejmować mieszkańców gmin ościennych. 500zl za miesiąc????!!! Kogo będzie stac na takie opłaty 
############# Żadnych stref . Takie strefy wykluczają osoby starsze i uboższe oraz osoby z po za Krakowa . Według mnie samochody powinny mieć certyfikat badania spalin i  jeśli  samochód jest nawet starszy ale sprawny to nie powinno się go wykluczać z 

wjazdu gdziekolwiek .
Tak tylko mieszkańcy i jak zawsze osoby z po za Krakowa wykluczone . Może my na wsiach też nie wpuścimy mieszkańców z Krakowa . Bzdura . Wyłudzanie pieniędzy i  latanie budżetu miasta . Dość że opłaty parkingowe wysokie to jeszcze i  to . Po prostu żadnych stref i ograniczania swobód ludzkich . 

############# W obecnej formie projekt jest nieakceptowalny. Zmiany powinny byc wprowadzane stopniowo - zaczynajac od wlaczenia do SCT w pierwszej fazie terenu w ramach tzw. pierwszej obwodnicy.
Decyzje o rozszerzeniu o kolejne tereny powinny odbywac po 2 lub 4 latach od wejscia w zycie SCT tak by decyzje byly podparte wynikami badan i  obserwacji  wynikajacych z wplyw strefy w obecnej formie.

############# Zminimalizować, np do ścisłego centrum -- wprowadzenie "strefy" dla całego Krakowa jest niedopuszczalne. Ograniczenie strefy do ścisłego centrum załatwi tą sprawę całkowicie. Starsze jednostki silnikowe posiadają niejednokrotnie mniejszą emisję niż w pojazdach produkowanych współcześnie pomimo "starszej" normy EURO. 
Pojazdy powinny być dopuszczane na podstawie badań emisji  a nie normy EURO.

Po zminimalizowaniu strefy do ścisłego centrum, mieszkańcy Krakowa powinni być całkowicie wyłączeni z SCT -- do śmierci technicznej auta lub jego sprzedaży. Rozwiązanie niedopuszczalne -- zapłacisz to możesz smrodzić? Nie tędy droga. Pojazdy mieszkańców Krakowa powinny być całkowicie wyłączone -- dożywotnio.

Co z pojazdami mieszkańców krakowa, tzw "służbowymi" -- zarejestrowanymi na firmy poza Krakowem bądź w leasingu?Jak sprawa ma się przedstawiać 
w przypadku mieszkańca Krakowa poruszającym się autem użyczonym przez np rodzica spoza Krakowa? Wyłączenia są nieprzejrzyste jak również sposób 
rozróżniania czy pojazd jest mieszkańca Krakowa czy nie -- brane pod uwagę będzie miejsce rejestracji  pojazdu, właściciel (pojazd może być własnością 
mieszkańca Krakowa, ale być zarejestrowany w innym mieście!) ? Tutaj potrzeba jasnych i  klarownych wyłączeń dla pojazdów UŻYTKOWANYCH przez 
mieszkańców Krakowa ale nie koniecznie będących ich właścicielami (użyczenie, leasing, pojazd firmowy).

############# Strefa powinna zamykać się w ścisłym Centrum to jest Aleje 3 Wieszczów, Dietla , Powstania Warszawskiego, Wita Stwosza, ewentualnie objąc obszary od Dietla do Wisły czyli  Kazimierz i  sąsiednie Dojazd w okolice cmentarzy, Cmentarz Prądnik Czerwony, czy Batowice, wszystkie parkingi Park and Ride na obrzeżach miasta Okres wyłączenia powinien być bezterminowy dla aut już posiadanych przez mieszkańców Krakowa, Ludzi nie stać na zmianę samochodu i  często jeżdżą nim wiele lat, emeryt nie powinien tracić prawa do jazdy samochodem który jest jego własnością w imię słusznego czy nie 
postępu

Nie jest to najgorsze rozwiązanie, ale może po prostu wyższe ceny za parkowanie? Wydaję się prostsze a strefa gdzie trzeba płacić i tak zajmuje już duży obszar 
miasta

Tak jak pisałem 5 lat dla mieszkańców to za mało moim zdaniem co do l isty wydaję się sensowna, ale przydałby się również wjazd dla rodzin 
dowożączych dzieci i  osoby niepełnosprawne do szpitali  lekarzy czy ośrodków edukacyjnych szkół, dojazd komunikacją z przesiadkami nawet nowoczesną 
może być trudny dla osób z dzieckiem na wózku

############# Tak, strefa powinna tylko obowiązywać w okolicach starego miasta czytaj rynek główny 
Ewentualnie okolice Wawelu i  Kazimierz 

Wszystkie szpitale i  wszystkie park and ride powinny mieć możliwość dojazdu bez strefy Są totalnie bezsensowne jak cała ta strefa Mieszkańcy Krakowa powinni mieć bezterminową możliwość poruszania się po swoim mieście bez żadnych wymysłów unijnych o strefach czystego transportu Kolejne latanie budżetu miasta,pobieranie opłat od osób których np nie stać na nowy samochód za możliwość wjazdu do miasta jest totalnie bezsensowne Cała ta strefa to jeden wielki bezsensowny wymysł ważniaków z urzędów których stać na samochód spełniający wymogi z naszych podatków 

############# Strefą powinna obowiązywać od ringu - Trasa Lagiewnicka, z dodatkowymi P+R na potrzeby zwiększonego transportu miejskiego Co z granicą od południowej strony ? Jeśli samochód jest dopuszczony przez  diagnostę do ruchu, to zakaz poruszania się jest bezprawny. Mimo takiej karencji , powinny zostać zaplanowane działania rekompensujące zmianę samochodu lub inny sposób. Uważam, że zapis o braku możliwości rejestrowania takich samochodów ( nawet sprzedaż w obrębie miasta) będzie samoczynnie eliminował samochody 
mieszkańców Kraków 

Ok

############# Cała idea i  pomysł strefy czystego transportu w Krakowie jest absurdalny i  wykluczający biedniejszą część mieszkańców Krakowa i  okolic. Komunikacja miejska po za ścisłym centrum nie jest żadną alternatywą w tym mieście dla poruszania się autem i mówię to jako 
mieszkaniec brzeżnych dzielnic tego miasta. Wymogi i założenia są bardziej restrykcyjne niż strefy w Berlinie przy nieporównywalnie większych zarobkach i  stopie życia przeciętnego mieszkańca. Zapis o autach zabytkowych również jest absurdalny patrząc jak znikomym 
procentem aut  są one na drogach. Jest to zabijanie potencjalnie kolejnej  atrakcji turystycznej miasta zamiast jej promowania. 

Strefa jest za duza. Dyskwalifikuje dużą część mieszkańców albo nakłada na nich dodatkowe opłaty. Ludzie nie jeżdżą starymi autami bo lubią tylko bo ich 
nie stać na nowe. Jest to dość elementarna wiedza którą władza ustawodawcza powinna rozumieć i  działać na rzecz ludzi a nie przeciwko. Przejazd z 
Wadowa z miejsca w którym mieszkam na ruczaj do miejsca mojej pracy komunikacja zajmuje prawie dwie godziny. Autem ok pół godziny. Nie jest to 
żadna alternatywa dla poruszania się po za dzielnicami centralnymi 

Ustalanie strefy na podstawie norm euro jest błędem. Normy euro nie przekładają się na realną emisję pyłów zawieszonych gdyż jest ona uzależniona od 
rozmiaru i  wagi auta a nie realnego spalania. Małe miejskie auto z roku 2000 dalej emituje mniej pyłów zawieszonych niż duży suv z 2023 a to ten drugi 
jest „eko” i  może wjechać do centrum. Jakakolwiek strefa może być rozważana dopiero w sytuacji bardzo dobrze rozwiniętej szybkiej komunikacji 
miejskiej której kraków nie posiada. 

Mieszkańcy Krakowa nie powinni  podlegać strefie wcale Rozwiązanie jasno wskazuje na cel strefy którym nie jest ekologia a pozyskanie dodatkowych środków pieniężnych dla zadłużonego miasta. Jest to szczególnie 
rażące i  obrzydl iwe w dobie podwyżek absolutnie wszystkiego i  ubożenia społeczeństwa 

Pomijając absurd samej strefy wszystkie te pojazdy powinny być trwałe wyłączone ze strefy. 

############# należy ją wywalić do kosza w ostateczności ograniczyć do jednej ulicy całe miasto powinno być wolne od Waszych ekowariactw auta stare i  niesprawne należy eliminować poprzez solidne przeglądy samochodowe, nie należy ograniczać praw obywatelskich i  prawa do własności 
pod eco pozorem. Podczas rejestracji  pojazdu państwo pobrało należne podatki  a co za tym idzie kazdy powinien korzystać ze swojej własności wg 
uznania i swoich możliwości finansowych. Uderzanie w auta stare ale sprawne jest równoznaczne z łamaniem praw obywatelskich osób mniej 

osoby pracujące w Krakowie, korzystające z usług medycznych lub załatwiających sprawy w Krakowskich urzędach również powinny mieć identyczne prawa. Turyści i  tak przyjeżdżają na kilka dni więc też należy im dać równe prawa tym bardziej że wydają w Krakowie pieniądze. 
O i le nie planujecie wszystkie urzędy i  szpitale przenieść na obrzeża miasta to wywalcie ten debi lny pomysł z ograniczeniami wjazdu do miasta do kosza.

 wam też o kasę tylko chodzi? Razem firmami motoryzacyjnymi też chcecie zarabiać na łamaniu praw obywatelskich? Naprawdę aż tak źle jest z budżetem 
Krakowa?

wszyscy powinni  być wyłączeni z SCT , w tym zwłaszcza  pracujący w Krakowie, uczący się tu, świadczący usługi, załatwiający sprawy w krakowskich 
urzędach, szukający pomocy medycznej, wydający pieniądze czy to biznesowo, zakupowo czy turystycznie powinni  być zwolnienie z tej głupoty

############# W ogóle nie powinno być takiego chorego pomysłu jak SCT. Cały Kraków Żadnych wymagań i  żadnych ograniczeń. W ogóle nie powinno być SCT Żadnej strefy SCT czy innych bolszewickich totalitarnych pomysłów opartych na kłamliwej ideologii  kl imatyzmu. Żadnej strefy. Normalne życie dla normalnych ludzi.
############# Brak strefy Brak strefy Brak strefy Brak strefy Brak strefy Brak strefy
############# bardzo głupi pomysł zajmijcie się czym innym a nie tymi zakazami ograniczającymi prawa obywateli  nie każdego stac na zakup auta elektrycznego lub całkiem nowego  a poza tym elektryki to jest chyba niewypał wystarczy spojrzeć na inne kraje gdzie się o tym przekonali
############# NIE CHCEMY STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU NIE CHCEMY STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU NIE CHCEMY STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU NIE CHCEMY STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU BARDZO ŹLE NIE CHCEMY STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU
############# Granice uważam za poprawne Myślę, że to dobra propozycja Myślę że są do przyjęcia, powinna być wprowadzana dlugofalowa kampania informacyjna i  z góry określone warunki pojazdów jakie nie będą mogły 

wjechać np za 10 lat
Myślę, że to dobre rozwiązanie, warto by było zaznaczyć, że każdy samochód zarejestrowany przed wejściem w życie uchwały może się poruszać do 2030 po Krakowie Pozytywne, pozwoli na okres przejściowy Pozytywnie

############# Projekt strefy czystego transportu jest zbyt rygorystyczny i szkodzący w zdolności mobilności i  przemieszczania się ludzi z Krakowa oraz ościennych gmin Miasteczko AGH, obszary Łęgu, większe centra handlowe: M1, Bonarka, Plaza. Większe osiedla mieszkaniowe np. kurdwanów, piaski, Bieżanów, Azory, 
Ruczaj. Uważam że te obszary powinny być objęte możliwością wjazdu wszystkimi autami, nie zależnie od ich klasy emisji  spalania

Auta w klasie euro 4 powinny mieć swobodny dostęp wjazdu do Krakowa Uważam że okres wyłączenia z wymogów powinien obejmować przede wszystkim ludzi mieszkających poza Krakowem, dla których samochód może stanowić jedyny środek lokomocji w drodze do pracy, transportu dzieci do szkół. Zabranie ludziom takiej możliwości będzie się 
wiązać z spadkiem ich poziomu życia wynikające z ograniczenia wolności komunikacyjnej.

Jest to drenowanie portfeli  mieszkańców aglomeracji  krakowskiej oraz wszystkich którzy dojeżdżających do pracy Osób niepełnosprawnych oraz osób posiadające dzieci do lat 18. Osób funkcyjnych: strażaków, lekarzy, policjantów oraz wojskowych.

############# Projekt w całości jest do wyrzucenia. Uważam tak, mimo iż posiadam auto które nie miałoby problemów z jazdą w SCT Jeśli  już SCT miałaby wejść w życie takich miejsc powinny być w miescie dziesiątki Bardzo fajny pomysł.
############# Tak, znacząco ograniczyć do ścisłego centrum w obrębie Plant. Powinien być dozwolony wjazd na cały obszar Krakowa poza obrębem Plant Żadnych ograniczeń. Wymiana samochodów na nowe następuje w sposób naturalny. Tak. Na 20 lat bez ograniczeń dla mieszkańców Krakowa. Nie powinno być ograniczeń. Każde ograniczenie jest wbrew Konstytucji . Uzależnia możliwość wjazdu od zamożności i  możliwości wymiany samochodu na nowszy. 
############# Strefa przez pierwszy rok powinna objąć wyłącznie ścisłe centrum Krakowa, następnie zostać rozszerzona. Początkowe wymagania dla aut osobowych z si lnikiem Diesla powinny zostać zmienione na rok produkcji  przynajmniej 2014 albo spełniony wymóg 

normy emisji  nie niższej niż EURO 5. Wprowadzenie początkowo zakładanej normy Euro 6 wykluczy wiele osób pracujących oraz studiujących w 
Krakowie dojeżdzających z miejscowości z ograniczonym dostępem do komunikacji.
Dotyczy to również osób dojeżdżających do szpitali  lub poradni w centrum miasta (przykładowo badanie tomografi i  komputerowej przy Botanicznej 3).

Abonament w wysokości 500,00 zł miesięcznie jest kwotą zdecydowanie zbyt wysoką.

############# Strefa ostatecznie powinna objąć jedynie rynek  a pojazdy  które spełniają  diesel euro 5 i  benzyna euro4 powinny mieć możliwość wjazdu  starsze   pojazdy   nie Nie powinni się zabraniać ludzja  poruszania się własnym samochodem gdziekolwiek Wymagania proponowanej strefy są   niepoważne    maksymalnie    powinno być euro 5 dla diesla  i  euro 4 dla bezyny .A jeżeli     naprawdę  chodziło by o 
ograniczenie  zanieczyszczeń należało by ograniczyć    pojemność samochodów    do max 2.0 dla osobowych    dostawcze z racji przenaczenia    nie 
powinny być l imitowane  a obecnie sporo aut osobowych  małych ma si lnik o pojemności   znacznie większej niż 2.0l

Mieszkańcy placący podatki nie powinni być karani strefa    i  ograniczani Wniesienie opłaty dla aut nie spełniających    normy nie powinna być większe    niż  max 700zł na rok Pojazdy    zabytkowe oraz pojazdy   mieszkańców powinny być zwolnione z wymogów     strefy 

############# Gratuluję pomysłu - Kraków dla Krakowian - a co z tysiacami studentów i młodych ludzi którzy mieszkają w wynajmowanych mieszkaniach i  nie mogą być mieszkańcem bo właściciel nie pozwala na meldunek - tym ludziom nie należy się ulga mimo że w tym mieście studiują/ 
pracują, wydają pieniądze w Krakowskich sklepach/lokalach? 
a co z wszystkimi którzy wyprowadzil i się poza Kraków a w nim pracują ? Rozumiem że idziemy - wyprowadziłeś się poza miasto to musi cie być stać na nowe auto z wysoką normą euro - dodajmy, że wielu osób nie stać na mieszkanie w Krakowie bo w tej chwili cena za m2 
nowobudowanego bloku to 20k... 
A co z firmami? firma musi być adresowo w krakowie żeby nie obejmowało jej to ? co z autami przedstawicieli handlowych których jednostka np jest zarejestrowana w warszawie/gdańsku?

i jak to będzie weryfikowane? bramki jak na autostradzie? znając polską przedsiębiorczość wykończycie tym małe firmy i  mieszkających pod Krakowem bo 
opłata za wjazd będzie kosmiczna (tak jak ceny za płatny postój w strefie) jak to jest że w warszawie stawki za strefę płatnego parkingu w centrum są mniejsze 
niż teraz w Krakowie?

############# Tak, do usunięcia lub ograniczyc na rynku głównym tylko Wszystkie główne drogi dwu pasmowe powinny być dostępne. Sa zbyt surowe dla zważywszy że pomału z sct pomału wycofuje się Niemcy. Oceniam że cała sct to jest tylko żeby wyciągnąć pieniądze od ludzi.
#############
############# okres powinien być dłuższy, wg mnie przynajmniej 10 lat.
############# Strfa może obowiązywać w okolicach starego rynku w Krakowie. Lub najlepiej wcale. Kraków nie potrzebuje tej pożyczki z kamieni  milowych. Każdy powinien móc poruszać się wszędzie bez ograniczeń. Ograniczenia SCT są niezgodne z konstytucją. Zamiast stosować SCT wystarczy wymusić kary za pojazdy bez fi ltrów cząstek stałych. Pojazdy te nie powinny w ogólne poruszać się po drodze jako że są 

niesprawne technicznie.
To rozwiązanie powinno być zmienione na 30 lat wyłączenia. A najlepiej było by nie wprowadzać SCT jako, że nie jest zgodna z konstytucją RP. Jaki sens jest wprowadzania SCT skoro można płacić i  jeździć? Władze Krakowa chcą tym samym wprowadzić parapodatek za wjazd do miasta. To jak i  sama 

strefa jest niezgodna z Konstytucją RP.
Pojazdy LPG jako że są niskoemisyjne. Samo miasto Kraków pochwaliło się nowymi niskoemicyjnymi autobusami zasilanymi CNG. To to samo. 
Całe to SCT przeczy samemu sobie. Traktowanie samochodów z LPG na równi z tymi z silnikami benzynowymi jest bezsensowne.
Pożyczka z racji wypełniania kamieni  milowych nie jest obowiązkowa. Można jej nie brać. Niemcy w Berlinie wycofali się z SCT. Więc dlaczego 
Krakowianie i  okoliczni mieszkańcy Małopolski mają być stratni? Ci ludzie zasilają budżet tego miasta w ogromnej większości nie życzą sobie SCT. Sami 
urzędnicy nie dają przykładu nawet. Należy ostatecznie wycofać się z tego projektu i  zamknąć ten temat.

############# Brak strefy Brak strefy Jest to bezpośrednie ograniczenie wolności człowieka, zmuszające do opłacenia dodatkowych kosztów życia.
############# Druga obwodnic krakowa powinna być granicą. Tak szeroka strefa jest zabójczy tym bardziej że brak jest parkingów P&R Całe miasto powinno być dostępne natomist strefa jeśl i już ma obowiązywać to tylko ścisłe centrum Krakowa. Euro 3 benzyna i  max euro 5 dla diesli . Euro 5 wymaga używanie DPF co już jest wystarczające. Mieszkańcy powinni być zwolnieni z ograniczeń. Używanie już zakupionych pojazdów powinno być dozwolone na terenie miast do czasu sprzedaży bądź złomowania. Jest to ograniczenie mocno dyskryminujące tym bardziej że miasto nie oferuje żadnych alternatyw w szczególności możliwości dojazdu z opszarów przy granicy 

miasta. Przy projekcie zakładającym granicę SCT w całym mieście jest to niesprawiedliwe.
Strefa powinna być ograniczona do ścisłego centrum a mieszkańcy powinni być zwolnieni z ograniczeń dla już posiadanych pojazdów bez ograniczeń 
czasowych.

############# Cały projekt to skok na kasę (opłaty emisyjne) i  dyskryminacja biedniejszych obywateli  poruszających się starymi samochodami. Zamiast tego proponuję egzekwować OBECNE przepisy, sprawdzać emisję przy przeglądach rejestracyjnych i  el iminować samochody nie 
spełniające norm, które spełniać powinny.

Jeśli  już w ogóle, to obszar SCT powinien obejmować jedynie ścisłe centrum miasta. Zamiast tego proponuję egzekwować OBECNE przepisy, sprawdzać emisję przy przeglądach rejestracyjnych i  el iminować samochody nie spełniające 
norm, które spełniać powinny.

I tu jest całe clue tego projektu - skok na pieniądze.

############# Proponuje ścisłe centrum miasta wokół plant Proponuje aby samochody wyposażone w instalacje lpg były objete innymi standardami i  oboszczeniami Proponuje aby okres ten został wydłużony do 10 lat wyłączenia JEstem za takim rozwiązaniem
############# Strefa czystego transportu powinna dotyczyć jedynie strefy skansenu - czyli  ścisłe centrum Krakowa określone alejami i  ul ica Dietla - rejon ten i  tak jest już niedostępny dla mieszkańców i wyłączony z normalnego funkcjonowania. Dodatkowo ukształtowanie struktury miasta 

nie dopuszcza tam to powstania wiatru umożliwiającego dotlenienie. W strefie tej nie powinny znajdować się również pojazdy elektryczne gdyż częste samozapłony tworzą ogromne zanieczyszczenia. Powinna to być strefa jedynie transportu publicznego i  autokarów.
Powstanie strefy powinno być ściśle związane z powstawaniem parkingów DARMOWYCH gdyż komunikacja miejska ma już swoją wysoką cenę. W innej 
sytuacji stworzymy nie tylko zamknięty skansen ale też miasto zamknięte dla wielu obywateli.
Chyba że celem jest wymuszenie kupowania nowych - często bardziej emisyjnych ale spełniających normy aut i  tworzenie wielkich składowisk 
wyrzucanych, sprawnych aut wyprodukowanych przed 2005 rokiem.

Nowoczesny SUW spełniający warunki projektu ustawy produkuje więcej spalin niż auto z 1996 roku serwisowane, zadbane !!!
A może wprowadzić obowiązkowe katalizatory spalin, fi ltry, które pozwolą na prawdziwe ograniczenie spalin a nie będą wymuszały zmianę auta.

Mieszkańcy Krakowa to również osoby w nim pracujące, mieszkające w obrębie 60km od granic Krakowa - gdyż mają one życiowy interes w przyjeżdżaniu do tego miasta. Natomiast 5 lat na uzbieranie kwoty niezbędnej do zakupu nowego auta - to ciut nierealny wymóg w dobie 
kryzysu. To niemoralne i  nie ekologiczne żeby wyrzucać coś co jest sprawne, emituje niskie zanieczyszczenie by kupić coś co jest drogie emituje wyższe zanieczyszczenie ale spełnia normy ustawy !!!!!!

Pomysł rodem ze średniowiecza ale bardziej do zaakceptowania niż całkowity zakaz. Pozostawienie auta na parkingu płatnym, kupienie bi letu MPK i  
wydłużenie pobytu w mieście o konieczność czekania na komunikację - a tym samym wydłużenie opłaty za parking to też forma myta :( 

Uzyskanie strefy czystego powietrza w Krakowie powinno być związane z: systemem napowietrzania miasta (turbiny na l ini i  wzgórz lasku wolskiego), 
planowaniem korytarzy powietrznych, wprowadzeniem fi ltrów na wydechy wszystkich aut (ocena wydychanych spalin a nie roku produkcji  silnika) - po 
wprowadzeniu tych rozwiązań nie byłoby konieczności segregacji  ludzi na lepszych i  lepsiejszych, a powietrze byłoby czystsze.

############# SCT to projekt nietrafiony co do swoich założeń i  w dodatku mocno ogarniczający wolność osobistą mieszkańców krakowa. Projekt w całości powinien zostać anulowany. Poprawa działania kolei aglomeracyjnej i  MPK spowoduje że ludzie sami przestaną jeździć samochodami. 
Ale musi im się to opłacąc i  być wygodne. 

Cały Kraków. Podany standard i  rok produkcji  pojazdu nie przekłada się jednoznacznie na i losć zanieczyszczeń które powstają w efkcie jego używania. Bardzo mnie ten punkt cieszy bo pokazuje jasno że SCT jest projektem ekonomicznym a nie "ekologicznym".

############# Uważam że ze SCT powinny zostać wyłączone obszary na obrzeżach autostrad - czyt. Swoszowice, które są pod autostrada . 
############# Uważam, że wyłączenie powinno dotyczyć wszystkich na tych samych zasadach, a nie jedynie mieszkańców. W Krakowie żyje na codzień mnóstwo osób oficjalnie zameldowanych w innych miejscowościach. Ogromna grupa choćby studentów w zaproponowanym rozwiązaniu 

zostaje pokrzywdzona, będąc zmuszona albo do natychmiastowej inwestycji  w wymianę samochodu, albo do dużych opłat (500 zł miesięcznie z minimalnej krajowej wynoszącej 4666 zł brutto, a netto to ok 3500 zł stanowi niemal 15% budżetu, którym dysponuje znaczna 
większość młodych ludzi). To zmiana zbyt kosztowna i  zbyt drastyczna. Tym samym osoby, które w tym momencie nie mają zaoszczędzonej odpowiedniej kwoty na wymianę samochodu zmuszone będą do niemalże natychmiastowej przesiadki do komunikacji miejskiej - która nie 
działa idealnie, i  w perspektywie 7 miesięcy z całą pewnością znacząco się to nie zmieni. Zaproponowane rozwiązanie uderza jedynie w najbiedniejszych (przy czym w zdecydowanej większości - uczciwie pracujących). Co więcej, dodatkowa opłata miesięczna uszczupla budżet, 
zatem wprost wpływa na opóźnienie finansowej możliwości zakupu pojazdu generującego mniej emisji . Takie rozwiązanie nie ma zalet.

Uważam, że wyłączenie powinno dotyczyć wszystkich na tych samych zasadach, a nie jedynie mieszkańców. W Krakowie żyje na codzień mnóstwo osób 
oficjalnie zameldowanych w innych miejscowościach. Ogromna grupa choćby studentów w zaproponowanym rozwiązaniu zostaje pokrzywdzona, będąc 
zmuszona albo do natychmiastowej inwestycji  w wymianę samochodu, albo do dużych opłat (500 zł miesięcznie z minimalnej krajowej wynoszącej 4666 zł 
brutto, a netto to ok 3500 zł stanowi niemal 15% budżetu, którym dysponuje znaczna większość młodych ludzi). To zmiana zbyt kosztowna i  zbyt drastyczna. 
Tym samym osoby, które w tym momencie nie mają zaoszczędzonej odpowiedniej kwoty na wymianę samochodu zmuszone będą do niemalże natychmiastowej 
przesiadki do komunikacji miejskiej - która nie działa idealnie, i  w perspektywie 7 miesięcy z całą pewnością znacząco się to nie zmieni. Zaproponowane 
rozwiązanie uderza jedynie w najbiedniejszych (przy czym w zdecydowanej większości - uczciwie pracujących). Co więcej, dodatkowa opłata miesięczna 
uszczupla budżet, zatem wprost wpływa na opóźnienie finansowej możliwości zakupu pojazdu generującego mniej emisji . Takie rozwiązanie nie ma zalet.

############# Tak, nie macie przygotowanych parkingów, nic. Ani komunikacji dodatkowej. A przede wszystkim parkingów na granicach miasta. Mam na rowerze dojeżdżać do pracy? Na pewno w 7 miesięcy nic nie zrobicie dla ludzi, żeby JAKOS dojechać do pracy. Deweloperka najważniejsza. 
A jak zrobicie parking to na i le miejsc? Macie policzone i le potrzebnych jest miejsc? Jeżeli  nie będę mieć miejsca parkingowego to mam iść do Was o zaświadczenie, że nie miałam jak dojechać do pracy. Bo uwaga ja spod domu nie mam metra, odrzutowca, tramwaju czy 
autobusu!!!!!!! Najpierw zróbcie parkingi, dajcie dodatkowa komunikację później myślcie o strefach!! Ludzie ledwo mają na życie i  spłacenie rachunków ale dzięki wam teraz muszę zbierać na samochód!

Żadna granica! Dlaczego Warszawa ma mniejsze restrykcję niż Kraków!?!? W Warszawie bym wjechała swoim samochodem do 2032. Tak moim zdaniem mieszkańcy SPOZA KRAKOWA też powinni mieć wyłączenie na kilka lat a nie 7 miesięcy!!!!! Myślicie o jednym parkingu a gdzie z innych stron !!!!!! Oceniam cały pomysł za zły!!!  Oczywiście gdzieś macie ludzi spoza Krakowa gdzie nijak możemy dojechać do pracy!!!!

############# SCT powinna obejmować obszar wyłącznie centrum, czyli  wnętrza II obwodnicy SCT powinna obejmować obszar wyłącznie centrum, czyli  wnętrza II obwodnicy Silniki hybrydowe są traktowane tak samo, jak zwykłe benzynowe, a są znacznie bardziej ekologiczne. Powinny być traktowane korzystniej.
############# Strefa ograniczona tylko do 1 obwodnicy Dojazd do wszelkich miejsc dla ich mieszkańców Stanowcze poluzowanie zasad dla mieszkańców Krakowa Wyłączenie dla mieszkańców na stałe Opłaty za wjazd dla osób spoza miasta Wyłączenie dla Krakowian na stałe, bez zmuszania do pozbywania się starszych samochodów, często o małych si lnikach z niską emisją spalin
############# SCT jest mocno rozbudowana,obszar powinien dotyczyć centrum miasta gdzie mieszkańcy i  tak poruszają się komunikacją miejską.

tworzymy przywileje dla elit,jeżeli będziemy odpowiednio zarabiać,będziemy poruszać się ekologicznymi samochodami.
miejsca związane z zespołami  szpitali  itp powinny mieć dostęp bez ograniczeń. wymagania stawiane mieszkańcom Krakowa powodują dyskryminację sporej grupy kierowców,przywileje dla bogatych!!!!!

nowe pojazdy,szczególnie o dużej pojemności nie znaczy ekologiczne-
mieszkańcy nie powinni mieć ograniczeń i  możliwość poruszania się bez określenia okresu czasowego dla SCT. wprowadzenie strefy to kolejny sposób na wyciąganie z portfeli olbrzymich sum do  budżetu miasta. wprowadzenie tak obszernej l isty wyjątków mija się z założeniami o STC,wymyślono  50 wjazdów samochodami zabytkowymi,na jakiej podstawie??? 

może 100 wjazdów będzie odpowiednie.
Kraków mamy zablokowany poprzez pomysły inżynierów którzy doprowadzil i  do korków w mieście,tworzymy kolejny system biurokratyczny,mieszkańcy 
miasta nie powinni  mieć ograniczeń.

############# Strefa nie powinna dotyczyć mieszkańców Krakowa! 
############# Powinno być euro 3 i euro 4 , potem euro 4 i  5 i  l td :) by ludzie mieli  czas na wymianę aut 
############# Proszę o udostępnienie możliwości dojazdu do Czerwone Maki P+R od strony Skawiny (wyłączenie tego odcinka drogi ze strefy jak to ma miejsce w przypadku innych dojazdów do P+R Proszę o udostępnienie możliwości dojazdu do Czerwone Maki P+R od strony Skawiny (wyłączenie tego odcinka drogi ze strefy jak to ma miejsce w 

przypadku innych dojazdów do P+R
ok

############# Dojazd do P+R w mydlnikach powinien być dozwolony Brak zdefiniowania czy płacimy za czas postoju w strefie też. Co jeśli ktoś będzie chciał z Krzeszowic do IKEA? Zakupy np 3h a w strefie porusza się max 6-10 
minut? Przyjazd i  powrót 

Wydaje mi sie że okres 5 lat dla krakowian zbyt długi. 3 lata maksymalnie.

############# Tak, należy zmodyfikować. Wiele rodzin, osób nie stać na wymianę samochodu na taki, który spełnia normy Zapewne takich miejsc będzie stanowczo za mało! Jeżeli  nie wiadomo o co chodzi to chodzi o pieniądze! To jest skandal by wprowadzać Strefę pro eko ale po uiszczeniu opłaty i  tak nie ważna bedzie ekologia ! 
############# Jestem całkowicie przeciwna wprowadzaniu strefy czystego transportu, bo jest to przejaw dyskryminacji  mniej zamożnej grupy społecznej. Jestem całkowicie przeciwna wprowadzaniu strefy czystego transportu, bo jest to przejaw dyskryminacji  mniej zamożnej grupy społecznej. Jestem całkowicie przeciwna wprowadzaniu strefy czystego transportu, bo jest to przejaw dyskryminacji  mniej zamożnej grupy społecznej. Jestem całkowicie przeciwna wprowadzaniu strefy czystego transportu, bo jest to przejaw dyskryminacji  mniej zamożnej grupy społecznej. Jestem całkowicie przeciwna wprowadzaniu strefy czystego transportu, bo jest to przejaw dyskryminacji  mniej zamożnej grupy społecznej. Jestem całkowicie przeciwna wprowadzaniu strefy czystego transportu, bo jest to przejaw dyskryminacji  mniej zamożnej grupy społecznej.
############# Ci którzy płacą podatki w krakowie ale nie są tu zameldowani.
############# Uważam, że SCT powinna obejmować tylko centralna część Krakowa, naprzykład ograniczona II obwodnica. W pozostałym obszarze miasta wszystko powinno pozostać bez zmian, lub ewentualnie wjazd może być ograniczony dla pojazdów z poziomami emisji  niżej niż Euro 4. Uważam, że od l ipca 2025 poziom emisji  dla auto z si lnikiem diesel powinien zostać obniżony do normy Euro 5, jak i  zapowiadało się we wcześniejszych 

planach.
Z kolei od 2030 roku ten poziom dla pojazdow z si lnikiem diesel nie powinien być wyższy od Euro 6, ponieważ wymiana samochodu na taki z poziomem 
Euro 6dt (rok produkcji  od 2019) może być finansowo uciażliwa dla mieszkańców. W dodatku takich wysokich wymagań nie ma nawet w takich 
miastach jak Berlin i  Paryż!
Także bardzo ciekawe jak będa wygladały utylizacja i  pozbyt wszystkich aut z si lnikiem Diesel niżej Euro 6dt, bo sprzedaż takich aut ze względu na normy 
ekologiczne może być trudna, jeśli  nie niemożliwa. Może Miasto proponuje skup takich aut od mieszkańców i ich prawidłowa utylizację? Bo w innym 
przypadku to może skutkować nagromadzeniem porzuconych aut, co napewno nie jest dobre dla ekologii .
Ponadto podwyższenie normy dla diesli na Euro 6dt od 2030 roku, ale pozostawienie normy dla benzynowych aut na poziomie Euro4 i rok produkcji min 
2005 brzmi niepoważnie, ponieważ napewno taki stary benzynowy samochód przyniesie więcej szkód dla ekologii , niż diesel Euro6.

Okres powinien być zwiększony do przynajmniej 10 lat.

############# Jestem sprzeciw wprowadzenia SCT. Jestem sprzeciw wprowadzenia SCT. Wprowadzanie zwężeń oraz modyfikacji  infrastruktury drogowej w centrum miasta powoduje więcej zanieczyszczeń niż ograniczenie wstępu starszych 
samochodów. Nasze miasto jest ciasne a władze tego miasta jeszcze bardziej zacieśniają poruszanie się po mieście. Nie tędy droga.
Jestem sprzeciw wprowadzenia SCT.

Jestem sprzeciw wprowadzenia SCT. Jestem sprzeciw wprowadzenia SCT. Jestem sprzeciw wprowadzenia SCT.

############# PIERWSZA OBWODNICA KAŻDY P&R !!!! 1 OBWODNICA - EURO 6
2 OBWODNICA - EURO 5 ITD

SAMOCHODY Z IDENTYFIKATOREM INWALIDY

############# Uważam, że Strefa Czystego Transportu to pomysł ograniczający swobody obywatelskie i  faworyzujący zamożniejszą część społeczeństwa. Nie należy tej Strefy wprowadzać. Dlaczego ma być możliwość dojazdu do P&R Górka Narodowa, a do innych tego typu parkingów nie? To jest niekonsekwencja. Każdy dopuszczony do ruchu, sprawny samochód powinien mieć możliwość poruszania się po drogach publicznych. Jest to faworyzowanie ze względu na miejsce zamieszkania. Czy mamy w kraju równych i  równiejszych? Czy po wniesieniu opłaty nagle emisja samochodu spadnie? Oceniam to rozwiązanie jako wprost sugerujące, że w całej tej SCT chodzi wyłącznie o pieniądze. Dlaczego samochody zabytkowe mają mieć możliwość wjazdu akurat 50 dni  w roku? Czy ta wartość jest ustalona na podstawie konkretnych danych? 
Uważam, że SCT jest to pomysł skrajnie zły i  nie powinna być wprowadzona.

############# TYLKO podstrefa A w obszarze płatnego parkowanie cały Kraków poza podstrefą A w obszarze płatnego parkowanie tu akurat się zgadzam z wymaganiami, ale TYLKO w podstrefie A w obszarze płatnego parkowanie tu też się zgadzam, ale TYLKO w podstrefie A w obszarze płatnego parkowanie kategoryczny zakaz wjazdu do Strefy przeze mnie zaproponowanej (czyli podstrefa A w obszarze płatnego parkowanie) - zawsze można skorzystać z parkingu 
miejskiego i  dojechać do punktu docelowego komunikacją miejską 

l ista wyjątków stwarza możliwość nadużyć, więc im krótsza lista tym lepiej  

############# Należy zrezygnować z tego pomysłu
############# Zablokowany dostęp do miasta powinien być dla diesli bez dpf, czyli  poniżej normy Euro5 oraz dla aut benzynowych poniżej Euro4. Zaostrzanie norm 

dla SCT w kolejnych latach jest bez sensu i  nie powinno mieć miejsca ze względu na samoistną wymianę wyeksploatowanych aut. Stacje Kontroli  
Pojazdów na terenie miasta powinny być natomiast zobligowane do kontroli  i  eliminowana z dróg aut z wyciętymi fi ltrami DPF.

Jestem przeciw. Jeżeli  SCT ma chronić zdrowie mieszkańców, to wyłączenia za pieniądze nie powinny mieć miejsca. Natomiast wymogi SCT powinny być 
urealnione i  osiągalne przez przeciętnego kierowcę. Euro5 dla diesli i  Euro4 dla aut benzynowych, bez zaostrzania wymogów w kolejnych latach.

############# t
Tak nie wprowadzać strefy lub w obrębie plant

Nie można mieszkańcom i przyjezdnym poruszać sie po Krakowie Mieszkańców w większości nie stać na zmianę aut Mieszkańcy musza być wyłączeni z proponowanych standardów Zamontować kamery w wokół plant i  urzędnicy zobaczą i le nieuprawnionych aut wjeżdża w ten rejon. Ile w weekendy jeździ samochodów . Ile aut np z innych 
województw i  ukraińskich bez zezwoleń wjeżdża do strefy A , a żadne służby nie karają tych właścicieli .

Ile to będzie kosztowało ? Podatnicy z Krakowa maja to pokrywać ?

############# granice są ok dla mnie to rozwiązanie jest niepotrzebne absolutnie niedopuszczalny jest wjazd do SCT za opłatą! Nie może być tak, że ktoś zapłaci i  może dalej truć spalinami. Nie powinno być wjazdu dla takich 
samochodów.

Do l ikwidacji wyjątek dla kościelnych osób prawnych. Mamy świeckie państwo i  skończmy z przywilejami dla wszelakich wyznań.
Za to dodałabym wyjątek dla osób niepełnosprawnych płacących podatki w Krakowie, nie tylko tych z kartą parkingową.

############# Strefa nie powinna obejmować całego miasta. Druga obwodnica Krakowa to maksimum jakie strefa powinna obowiązywać To jest ograniczenie swobód obywatelskich, samochód który ma przegląd techniczny powinien moc poruszać się po mieście A co z mieszkańcami podkrakowskich miejscowości dojeżdżających do pracy w Krakowie. Komunikacja miejska fatalna autobusy raz na godzinę i  masa przesiadek. Dyskryminacja i nierówność wobec prawa No to chodzi o kasę a nie czystość powietrza
############# Strefa czystego transportu powinna objąć maksymalnie tereny wokół starego miasta (rynek) - z wyłączeniem Kazimierza Cały Kraków Powinny wjeżdżać wszystkie pojazdy które przechodzą przegląd techniczny - jeżeli  zostały wypuszczone na rynek muszą posiadać homologację , a jeżeli  

użytkownik utrzymuje samochód należycie to przechodzi on wymagania dotyczące danego pojazdu które zna diagnosta i  które są zawarte w dowodzie 
rejestracyjnym - jeśl i  tak jest dlaczego nie może on korzystać z takiego pojazdu ? Jest to jawne ograniczanie praw. Chcecie SCT w Krakowie to w takim 
razie czas się wyprowadzić z Krakowa, a dla osób z poza Krakowa lepiej pracować gdzieś indziej, jeżeli  miasto ma sprawiać problemy 

Powinno zostać zmienione ponieważ w tej sytuacji  poszkodowani są mieszkańcy pobliskich miejscowości, którzy to właśnie oni w większości dojeżdżają do Krakowa samochodami ( mieszkańcom Krakowa łatwiej korzystać z komunikacji  ) Nielogiczne , nie można wjechać ze względów teoretycznie tylko i  wyłącznie ekologicznych. Za opłatą takie pojazdy stają się ekologiczne? ABSURD , wygląda to 
poprostu na utworzenie kolejnej opłaty jak stworzenie systemu monitorującego te pojazdy , który jest olbrzymim wydatkiem dla miasta , a według władz miasta 
środków finansowych wiele nie ma …

Pojazdy ciężarowe , dostawcze , zarejestrowane na firmy - aby ułatwić załatwianie spraw służbowych 

############# Uważam, że pojazdy historyczne (czyli wg. definicji  ustawy - starsze niż 40 lat) nie powinny mieć jakichkolwiek ograniczeń we wjeździe do miasta. Zabytki 
są naszym dziedzictwem, ich miłośnicy zrzeszają się w automobilklubach, których tradycja sięga ponad stu lat, ubogacają krajobraz miasta, a ich udział 
w ruchu miejskim i  tak pozostaje marginalny dla całego problemu zanieczyszczenia powietrza. 

############# Władze m. Krakowa zapominają o swej powinności. Zapominają o tym, że mają służyć obywatelom, zachowują się tak jakby były właścicielami folwarku Kraków, a mieszkańcy Krakowa byli  ich niewolnikami. Mieszkańcy Krakowa są wolnymi ludźmi, mają rodziny zamieszkałe 
poza Krakowem, mają znajomych mieszkających poza Krakowem, a takie działania władz utrudniają kontakty z rodzinami i  znajomymi. Część obywateli  spoza Krakowa z pewnością będzie omijała to miejsce jak śmierdzące g.... ale spora część będzie jednak przyjeżdżała, a nie 
mogąc wjechać do Krakowa będzie zatrzymywać się na obszarach możliwie najbliższych granic strefy. Nietrudno sobie wyobrazić jakie będzie nastawienie mieszkańców tych rejonów do tej grupy przyjezdnych. Równie łatwo jest przewidzieć jakie będzie nastawienie obywateli  
nie mogących poruszać się swobodnie po Krakowie do Krakowian. Nie zdziwiło by mnie gdyby na granicach innych miejscowości pojawiły się znaki drogowe zakazu ruchu opatrzone dodatkowo tablicą z napisem "DOTYCZY KRAKOWIAN". Akceptacja to wyrażenie zgody na to by 
Kraków stał się gettem mieszkańców Krakowa.

Kraków nie jest państwem w państwie tylko miastem w Polsce, a zatem poruszanie się po Krakowie powinno być możliwe tak jak w każdym innym miejscu 
Polski.

Normy emisji  Euro to bardzo zagadkowy problem. Podstawowym kryterium ilości spalin jest i lość spalonego paliwa. Niezbyt pilny uczeń dowiaduje się, 
że w wyniku spalania węglowodorów otrzymujemy dwutlenek węgla i  wodę. Przy niecałkowitym spalaniu węglowodorów pojawia tlenek węgla (czad) i  
węgiel (sadza). Aby wyeliminować ze spalin tlenek węgla i  węgiel stosowane są katalizator mające za zadanie dopalić (utlenić) te dwa składniki w 
wyniku czego otrzymujemy dwutlenek węgla. Jeśli  chodzi o fi ltry cząstek stałych DPF i  GPE to ich zadaniem jest czasowe zgromadzenie sadzy, która 
zostaje spalona tyle, że w innym miejscu przy większej prędkości pojazdu. Zazwyczaj spalenie to nie jest całkowite o czym świadczy chmura dymu 
wylatująca z rury wydechowej. Wracając do zagadkowości norm Euro pojawia się pytanie jak to jest możliwe by samochód spalający 15-19 l itrów 
paliwa na 100 kilometrów był bardziej ekologiczny od samochodu spalającego 3-4 l itry paliwa na 100 kilometrów? Jeśli  chodzi o pojawianie się w 
spalinach śladowych i lości tlenów siarki i tlenków azotu to ten problem powinni  rozwiązywać producenci paliw.

Pięć lat i  co dalej. Myślę, że niektórzy mieszkańcy m. Krakowa nie wyprowadzą się z Krakowa, nadal będą żyli  i  będą posiadali  pojazdy posiadane obecnie. Czy władze mają rozeznanie i le takich aut jest i  jak są one eksploatowane bo to dosyć istotna sprawa. Samochód nawet 
ten "stary" który rocznie przejeżdża 500 kilometrów rocznie z pewnością jest mniej uciążliwy dla środowiska niż "nowy", który przejeżdża 50000 kilometrów rocznie. Akceptacja tego punktu projektu to wyrażenie zgody na otrzymanie ciosu w twarz po upływie tego okresu. 

Hipokryzja! Jeśli  zapłacisz to nie będziesz zanieczyszczał środowiska. O co zatem chodzi o czystość powietrza czy o pieniądze? Taka opłata to nic innego jak 
haracz rozumiany jako działalność przestępczą, w szczególności przestępczość zorganizowana.

############# Brak jakiejkolwiek strefy, z racji  na dyskryminację zarobkową mieszkańców. Cały Kraków musi być dostępny dla każdego. Dyskryminacyjne. Nie kupię sobie od zaraz funkiel nówki samochodu do nowych chorych wymagań, z czego ja się utrzymam? Z czego wykarmię rodzinę? 15 lat wyłączenia dla wszystkich pracujących w Krakowie. Beznadziejne, od początku było wiadomo że chodzi wam o pieniądze, a nie o środowisko. Wszyscy pracujący i  płacący tu podatki powinni być wolnymi ludźmi i  godnie móc się poruszać po mieście, jak im się podoba.

############# Strefą powinna być w starym mieście i  dzielnicy Kazimierz. Coś na wzór Warszawy. Większość miasta powinna pozostać bez SCT. Co z przedsiębiorcami typu warsztaty samochodowe naprawiające głównie starsze auta. Co z przedsiębiorcami handlującymi warzywami i  owocami. Czyli  strefa dla bogatych. 
############# Najlepiej by strefa w obecnej formie nie istniała. Jeśli  musi to powinna się ograniczyć do strefy płatnego parkowania A Każde miejsce, w którym ludzie wykonują swoją pracę jest miejscem ważnym i powinni móc do niego wjechać pojazdem, który posiadają O jakich zanieczyszczeniach mówimy? Jeśli  chodzi o pyły powstające podczas jazdy, to największym ich producentem są opony. Jeśli  podchodzimy do 

czystości powietrza w sposób rzetelny to powinniśmy z SCT wyeliminować pojazdy najcięższe, jako produkujące najwięcej pyłów z opon. Są to więc auta 
elektryczne

Czyli  jak się płaci to jest ekologicznie?

############# Moim zdaniem SCT powinna sięgać maksymalnie 3 obwodnicy. Zastosowanie większej strefy jest zbyt radykalne a ponadto poza 3 obwodnicą transport zbiorowy funkcjonuje mniej sprawnie niż w centrum. Dobrym rozwiązaniem byłoby wprowadzenie SCT na granicach Strefy 
Płatnego Parkowania, wspólne ich oznakowanie i  udostępnianie jednej oficjalnej mapy zakresu a następnie dalsze wspólne ich powiększanie z biegiem lat.

Z granic strefy należy wyłączyć obowiązkowo dojazdy do wszystkich szpitali  znajdujących się poza 3 obwodnicą (Prokocim, św. Rafała, Kobierzyn, 
Żeromskiego, Rydygiera itp...). Ludzie muszą mieć swobodny dostęp do ośrodków zdrowia tym bardziej że niektóre krakowskie szpitale i SOR obsługują 
także miejscowości ościenne. 
Ponadto należy wyłączyć wszystkie P&R, które z założenia mają umożliwiać przesiadkę na zbior-kom z samochodów osobom dojeżdżającym do Krakowa. W 
przeciwnym razie idea P&R zostaje zaburzona, a ludzie zamiast z nich korzystać obecnymi będą zmuszeni zakupić nowszy pojazd i  często w efekcie będą 
wtedy decydować się na dojazdy bezpośrednio do pracy co będzie sprzyjać zwiększaniu natężeń ruchu i  kongesti i oraz negatywnie wpływać na dostępność 
miejsce parkingowych. W przypadku gdy P&R zostaną wyłączone cześć ludzi zamiast kupować nowszy pojazd mogą zadecydować się na zmianę nawyków i 
rozpoczęcie korzystania z punktów przesiadkowych i  komunikacji  zbiorowej. To wiąże się ze zmniejszeniem ilości aut wjeżdżających do Krakowa a co za 
tym idzie nie tylko większej swobodzie ruchu (mniejszym zatorom) i  dostępności parkingów ale także zmniejszeniu emisji  zanieczyszczeń. Mniej zatorów i 
aut = lepsze powietrze.

Wg wcześniejszych założeń do SCT miały być dopuszczone od Euro 3 pojazdy benzynowe i  od Euro 5 diesla. Znaczna część ludzi granicach swej zdolności 
finansowej zdążyła już w ciągu ostatnich 2 lat specjalnie zakupić pojazdy spełniające te wymagania a teraz zostały one niesłusznie podniesione, przez co 
osoby te mogą czuć się oszukane. W efekcie osoby te są zmuszone znowu zakupić pojazdy spełniające wyższe normy. W związku z tym zgodnie w 
pierwotnym planem od Lipca 2026 powinny obowiązywać normy jak wcześniej (Euro 3 benz i  Euro 5 diesel) z wyłączeniem mieszkańców a dopiero od 
2030 roku wyższe progi dla wszystkich. Zakup samochodu to poważna inwestycja na lata, nie można w tak krótkim czasie tak drastycznie zawyżać 
wymagań.

Uważam, że jako mieszkańca należy uwzględnić wszystkich ludzi którzy pracują i  odprowadzają podatki w Krakowie, nawet jeżeli  formalnie są zameldowani już poza granicą administracyjną miasta. Aglomeracja jaką jest Kraków rządzi się swoimi prawami a jednym z nich jest 
to, że mieszkańcy ościennych gmin (codziennie dojeżdżający do pracy czy uczelni) również są codziennymi użytkownikami Krakowa, którzy napędzają jego gospodarkę, korzystają na codzień z jego usług i  odprowadzają podatki w US Krakowa.  

Uważam to za dobre rozwiązanie. Ogranicza niepotrzebne regularne wjazdy starszych pojazdów jednocześnie dając możliwość wjazdu celem załatwienia 
pilnych spraw, okazjonalnego dowiezienia starszych czy konieczności transportu większych bagażów/obiektów, których nie można zabrać do komunikacji  
zbiorowej. Nie można całkowicie uniemożliwić funkcjonowania i  załatwienia spraw niemożliwych do zrealizowania transportem zbiorowym osobom, które nie 
mogą sobie finansowo pozwolić na nowsze pojazdy.

Pojazdy hostoryczne/zabytkowe i  specjalne należy zwolnić dożywotnio. Pierwsze służą promowaniu kultury a z reguły i  tak nie są użytkowane na codzień, 
natomiast drugie świadczą służbę dla miasta w tym mieszkańców i  użytkowników dróg.
Zwolnić należy także wszystkie jednoślady (motocykle i  skutery), jako pojazdy których użycie kosztem samochodu powoduje zmniejszenie zajętości miejsc 
parkingowych oraz zmniejszenie kongesti i i  poprawie warunków ruchu. Pojazdy takie powinny być promowane przez miasto na równi z pojazdem 
zbiorowym. 

############# Strefa nie powinna obejmować całego obszaru administracyjnego, a jedynie tę część miasta na terenie której można poruszać się sprawnie komunikacją miejską - w przybliżeniu przyjmując teren "obsługiwany" przez sieć tramwajową. Powinien być umożliwiony dojazd 
samochodem do każdej pętli  Park and Ride.

To dobra propozycja. Powinien być również zapewniony dojazd do każdego Park and Ride, ponieważ to umożliwia wszystkim kierowcom przesiadkę na 
tramwaj/autobus i  dalszą podróż środkami komunikacji  miejskiej. 

Uważam że 5 letni okres  przejściowy jest dobrym pomysłem. Jest to dobra opcja.

############# Brak strefy, ograniczenia w przemieszaniu się Konstytucja Nie Brak ograniczeń Brak ograniczeń dla obywateli  Bez sensu, opłata haracz za wjazd do miasta Brak zakazów odnośnie wjazdu samochodów, wprowadzenie w budownictwie tuneli powietrznych do przewietrzania miasta 
############# Strefa powinna obowiązywać maksymalnie do pierwszej obwodnicy. Do SCT powinny móc wjechać samochody benzynowe spełniające normę Euro 2 a diesele Euro 4. Osoby mieszkające i  pracujące w Krakowie powinny być zwolnione całkowicie z obowiązywania SCT. Czyli , rozwijając moją myśl, ich samochody powinny móc jeździć po calym Krakowie do "śmierci technicznej" - momentu w którym diagnosta stwierdzi, że dany samochód nie 

nadaje się już do dalszego użytku. Następny samochód kupowany przez taką osobę powinien już spełniać wyższe normy euro (euro 2 i  euro 4).
Jest to złe rozwiązanie. Po pierwsze dlatego, że zakłada górne granice widełek zaproponowanych w nowelizacji  ustawy o elektromobilności (pazerność 
urzędników?), a po drugie sam fakt zmuszania ludzi do płacenia za legalnie kupiony samochód jest moim zdaniem niegodziwością. Proobywatelskim 
rozwiązaniem byłoby wprowadzenie symbolicznych opłat, takich, żeby przeciętny obywatel był w stanie je uiścić. Np. 1zł za godzinę. 5zł za dzień, 20zł za 
miesiąc, 200zł za rok. 

Pojazdy specjalne (np. autolawety) powinny być całkowicie zwolnione z SCT, ponieważ są to samochody, które zapewniają utrzymanie obywateli  lub 
działalność firmy. Samochody historyczne i  zabytkowe powinny być całkowicie zwolnione z obostrzeń SCT.

############# Nie powinno ograniczać się wjazdu dla mieszkańców miasta, ani obarczać ich kosztami. Decyzja o wprowadzeniu SCT nie była związana z decyzja mieszkańców Krakowa. Jeśli  ruch miałby zostać ograniczony to tylko dla osób niezameldowanych w Krakowie (głównie okoliczne 
wioski, miasteczka) oraz turystów. W przypadku wprowadzenia SCT w takim stanie jakim jest obcnie wielu mieszkańców nie będzie mogło bez dodatkowych opłat dojechać do swoich starszych rodziców, punktów obsługi, sklepów, szpitali , szkół itd. Musieliby płacić, lub ponosić 
koszty wymiany samochodu na nowszy. 

Oczywiście musimy dbać o poprawę stanu powietrza w Krakowie, ale nie możemy tylko eliminować ruchu drogowego. Tak, 5 lat dla wymiany czy poprawy stanu samochodu czasami to za mało, przy obecnych kosztach zycia, uzbieranie na nowy samochód w 5 lat nie jest mozliwe. Zmiana na okresu z 5 na 10 lat była by realniejsza. Zastanawiam się w jaki sposób opłata zmieni problem emisji  spalin. Może lepiej zaproponowac znizki w przejeździe tramwajem, lub zniżkę za parking P+R dla 
osób, które posiadają samochodu nie spełnijących wymogów.

Z grupy osób zwolnionych powinne zostać usnięte pojazdy zarejestrowane na kościelne osoby prawne (parafia, kuria itp.), w jaki sposób są 
uprzywilejowane?

############# Jestem przeciwny wszelkim restrykcją, które nic realnie nie poprawiają w środowisku, a uderzają w nasze prawa wolności konstytucyjnej. Całe miasto powinno być dostępne dla ludzi bez dzielenia na status majątkowy. Nie każdego obywatela stać na nowe auto. Pracuje, płaci podatki nie może 
być wykluczany społecznie.

Bez l imitu roku, pojemności ani rodzaju paliwa. Mieszkam w Krakowie od zawsze, pracuje tu, płacę podatki i  chce jeździć autem takim jak mi się podoba i  na jakie mnie stać. Jeśli  mam ochotę kupić auto 1991 wyremontować je i  cieszyć się jego walorami dlaczego mam być ograniczany przez miasto Kraków Bzdura i  kolejne kradzieże w majestacie prawa. Podatek, podatek od paliwa, akcyza, podatek od kupa auta i  zakaz wjazdu. Dostrzegam brak logiki  i  
konsekwencji. Po za bandycka logiką!

Każde auto powinno być na tej l iście jeśli  przechodzi uczciwe badania techniczne i  spełnia normy dla swojej kategorii  emisji  z dowodu rejestracyjnego. 
Pozdrawiam i czekam kiedy skończy się ekoterroryzm. Ludzie to nie barany i  w końcu przejrzą na oczy. Miłego dnia

############# Strefa Czystego Transportu powinna obejmować cały Kraków. Mieszkańcy mają prawo do czystego powietrza. Jeśli  nie zostanie wprowadzona SCT to wiele osób które teraz płacą podatki w Krakowie będzie chciało wyprowadzić z Krakowa do ościennych Gmin i  tam będą 
odprowadzać podatki.

Powinno być jak najmniej tego typu odstępstw, od zasady zakazu wjazdu dla samochodów nie spełniających wymagań SCT. Akceptuję 5 lat to wystarczający okres. Tak, ale opłata na poziomie ok. 500 zł miesięcznie za wjazd samochodem nie spełniającym norm jakości. Zakaz powinien obejmować również samochody zabytkowe. (z wyjątkiem specjalnych okoliczności i  wydawany czasowa np. na 1 dzień).

############# Strefa starego miasta w Krakowie (w obrębie plant) Euro 3 benzyna/diesel

Większość samochodów z tych roczników napędzanych benzyną jest wyposażona w instalacje LPG która jest niskoemisyjną alternatywą.

Natomiast pojazdy z si lnikiem diesla ze względu na swoją konstrukcję obniżają spalanie paliwa i  są bardziej ekonomiczne względem pojazdów 
benzynowych. Zużywają mniejszą ilość paliwa.

To dobre rozwiązanie natomiast cennik jest dosyć wygórowany, powinien zostać zmniejszony o conajmniej 50%. Ludzie niepełnosprawni, seniorzy w wieku 70+

############# Strefa SCT nie powinna być w ogóle utworzona, jest przykładem dyskryminacji  ze względów ekonomicznych i  prowadzi do systemowego wykluczenia transportowego. Projekt objęcia ograniczeniami całego obszaru gminy Miasto Kraków jest wielkim błędem, jeżeli strefa musi 
zostać utworzona powinna objąć tylko ścisłe centrum, np. w obrębie pierwszej obwodnicy.

Projekt objęcia ograniczeniami całego obszaru gminy Miasto Kraków jest wielkim błędem, niedopuszczalne jest zablokowanie w ten sposób (poprzez SCT) 
dojazdów od granicy gminy do jakichkolwiek zjazdów/ węzłów autostrady (np.węzeł Tyniecki), dodatkowo przedstawiony projekt dyskryminuje również 
przedsiębiorstwa (dojazd tylko do Kompleksu handlowego na Rybitwach), miasto wyłącza ze strefy dojazd do Szpitala Uniwersyteckiego (ul. Wielicka -
Jakubowskiego), ale co z pozostałymi szpitalami specjalistycznymi, jak np. Narodowy Instytut Onkologii  na ul Garncarskiej? 

Biorąc pod uwagę że średni wiek prywatnych pojazdów w Polsce wg danych z września 2024 to 15.9 lat, założenia projektu co do wieku i  normy są 
absurdalne i  całkowicie oderwane od rzeczywistości, nawet w znacznie bogatszych krajach nie zdecydowano się na tak radykalny krok (Berlin Euro1 i  
Euro4, Rotterdam - zakaz wjazdu tylko dla pojazdów powyżej 3,5t), ewentualne restrykcje powinny dotyczyć tylko pojazdów zarejestrowanych po wejściu 
w życie uchwały, i  bezwarunkowo wyłączeni powinni być z nich mieszkańcy Krakowa (nie tylko w okresie przejściowym!!!).

Mieszkańcy Krakowa posiadający pojazdy przed wejściem w życie uchwały powinni  bezwarunkowo i  bezterminowo, zostać wyłączeni  z wymogów SCT  (a nie tylko w okresie przejściowym!!!). Niedopuszczalne jest, że pojazd legalnie dopuszczony do ruchu (co jest potwierdzone 
przez wydział ewidencji pojazdów danej gminy), może otrzymać w bliżej nieokreślonym terminie, decyzją władz gminy, zakaz poruszania się po obszarze danej gminy. Równocześnie ustalając że pojazdy urzędników/administracji nie podlegają SCT.

W przypadku konieczności jednorazowego wjazdu do potencjalnie utworzonej strefy ograniczenia ruchu, opłaty powinny dotyczyć tylko osób nie będących 
mieszkańcami gminy. Sposób opłaty powinien być tak skonstruowany by nie wymagał wcześniejszej rejestracji ,  umożliwi to dotarcie do placówek medycznych, 
czy  urzędów a także ograniczy negatywny wpływ na biznes. Przy czym opłata powinna być za wjazd do strefy a nie za czas przebywania w niej (tu przykład 
pobytu w szpitalu obrazuje sens takiej opłaty). Dla osób zatrudnionych na terenie Krakowa powinna istnieć możliwość uzyskania "przepustki okresowej" na 
preferencyjnych warunkach. Dodatkowo strefy ograniczeń w transporcie powinny być stopniowane, np szersza strefa z ograniczeniami tylko dla pojazdów 
ciężarowych usunie tranzyt z miasta, ale umożliwia np. dojazd do parkingów P&R a równocześnie strefa z wyższymi normami w ścisłym centrum zniechęci do 
regularnego wjazdu do niej osoby dojeżdżające codziennie. Wyznaczenie tylko kanałów komunikacyjnych/tras dojazdowych do parkingów i dróg krajowych,  
jest dużym błędem, wygeneruje zatory i  wzmożoną emisję  zanieczyszczeń w okolicach tych tras, doprowadzi do blokady komunikacyjnej miasta.

Pojazdy będące prywatną własnością mieszkańców gminy i  zarejestrowane w tutejszym wydziale komunikacji powinny być wyłączone z przepisów SCT 
(bezwarunkowo i  bezterminowo, nie tylko w okresie przejściowym!!!), na tej samej zasadzie powinny być traktowane pojazdy należące do urzędów, 
kryterium zwolnienia z wymogów strefy powinno być zarejestrowanie pojazdu na terenie gminy przed wejściem w życie uchwały, rozróżnianie na pojazdy 
należące do mieszkańców podlegające restrykcją i  na te używane przez urzędy których strefa nie obowiązuje jest rażąco krzywdzące i  dyskryminujące dla 
mieszkańców. Powinny być też możliwości odstępstwa z ważnych przyczyn np. niepełnosprawność, konieczność opieki nad osobą niepełnosprawną itd, 
oprócz katalogu przypadków kwalifikujących do zwolnienia, powinna być też indywidualna ścieżka do rozpatrzenia wniosku która wyeliminuje absurdy 
typu, że turysta wielkim kamperem może wjechać do strefy a auto przystosowane dla inwalidy nie może bo jest za stare. 

############# Strefa obejmująca zdecydowana część miasta w ogóle nie powinna powstawać, jest to utrudnianie żcycia meiszkańcom, więszkosć zaniesczyszczeń nie pochodzi z ruchu samochodowego. Jeżeli  już w ogóle strefa ma powstac powinan obejmować tylko ścisłe centrum miasta. Jak wyżej w strefie powinno znależc sie tylko ścisłe centrum miasta. Zaproponowane normy zmuszają meiszkańców do kupowania nowych , drogich samochodów na które większości osób nie stać, każde auto legalnie 
dopuszczone do ruchu w Polsce powinno miec bezterminową mozliwość poruszania sie po Krakowie. Zakazywanie komukolwiek poruszania sie po 
mieście legalnym i zarejestwoanym pojazdem jest ograniczeniem jego wolności.

Wszyscy obywatele powinni mieć beterminowe prawo poruszania sie po karakowie kążdym zarejestrowanym pojazem. Jesli  juz chcemy ograniczać cokolwiek to mieszkańcy Krakowa powinni mieć bezterminową mopzliwośc korzystania w meiście ze swoich samochodów 
niezaleznie od roku produkcji czy emisji.

To rozwiązanie pokazuje, że wcale nie chodiz o ekologię, tylko dodatkowe wyciąganie pieniędzy od ludzi. Zarówno krakowianie jak i  wszlekie pojazdy specjalne its powinny mieć bezterminowa mozliwosć porusznaia sie po Krakowie bez dodatkowych opłat -i 
tak płacimy podatki w tym mieście nie można dodatkowo ludzi karać za to, że maja starsze samochody, które są legalne i  dopuszczone do ruchu.

############# Strefa powinna być jak najmniejsza (max do drugiej obwodnicy). Z ustawy o elektromobilności wynika, że w miastach pow 100 tys mieszkańców MOŻNA (a nie trzeba) wprowadzi strefy gdy w poprzedzającym roku są przekroczone l imity dwutlenku azotu. Inne parametry nie są 
brane pod uwagę w ustawie. Z wyników GIOŚ dla stacji  Al Krasińskiego wynika że NO2 wykazuje trend malejący od 2011 roku i  w 2023 średnia roczna NO2 była 43 ug/m3, a limit to 40 ug/m3. Jak będą wyniki za rok 2024 to zgodnie z trendem nie wynik będzie poniżej l imitu, więc 
nie ma uzasadnienia dla wprowadzenia strefy. 

Wystarczyłoby Euro 5 dla diesla patrząc na wykresy GIOŚ dla zarówno NO2 jak i  PM2.5 który na Al Krasińskiego. Tam średnia PM2.5 za rok 2023 jest ok 
19 czyli poniżej l imitu 20 ug/m3. A trend jest od lat malejący, więc w roku 2024 wynik będzie jeszcze lepszy.

############# Żadna strefa czystego transportu nie powinna istnieć  - to ekoterroryzm Żadna strefa czystego transportu nie powinna istnieć  - to ekoterroryzm Żadna strefa czystego transportu nie powinna istnieć  - to ekoterroryzm Żadna strefa czystego transportu nie powinna istnieć  - to ekoterroryzm Żadna strefa czystego transportu nie powinna istnieć  - to ekoterroryzm Żadna strefa czystego transportu nie powinna istnieć  - to ekoterroryzm 
############# Euro 1 dla pojazdów z si lnikiem benzynowym/LPG Mieszkańcy Krakowa bezterminowo mogą poruszać się po Krakowie 
############# SCT ma obejmować maksymalnie teren ograniczony II obwodnicą Krakowa, czyli  przede wszystkim większość dzielnicy I Stare Miasto. SCT ma obejmować maksymalnie teren ograniczony II obwodnicą Krakowa, czyli przede wszystkim większość dzielnicy I Stare Miasto. Ww. wyjątki są 

sprzeczne z wcześniej wymaganym przeze mnie ograniczeniem co do SCT.
Brak ograniczeń wiekowych oraz emisyjnych. Jedynym kryterium powinno być kryterium wartościowe aby reprezentacyjne centrum miasta wypełnione 
było jedynie luksusowymi pojazdami.

Przy zastosowaniu wymaganych przeze mnie ograniczeń nie ma potrzeby wprowadzenia okresy wyłączenia. W przeciwnym razie czas wyłączenia powinien obejmować czas naturalnej utylizacji  pojazdów przez właścicieli  starszych pojazdów. Żadnych opłat. Masz stary samochód = nie wjedziesz do reprezentacyjnej części Krakowa tj teren ograniczony II obwodnicą Krakowa, czyli  przede wszystkim 
większość dzielnicy I Stare Miasto.

Brak wyjątków. Jedynym kryterium powinno być kryterium wartościowe aby reprezentacyjne centrum miasta wypełnione było jedynie luksusowymi 
pojazdami. Nie interesuje mnie że jakiś gruz chce przejechać przez centrum bo mu szybciej do szpitala. Nie ma wjazdu do reprezentacyjnej części 
Krakowa tj teren ograniczony II obwodnicą Krakowa, czyli  przede wszystkim większość dzielnicy I Stare Miasto i  koniec

############# Nie rok produkcji , a emisja spalin powinna być brana bardziej pod uwagę. Plus powinno obniżyć się normy EURO aby dać większe pole do manewru 
mieszkańcom i więcej czasu na zmianę samochodu. 

Powinno być znacznie wydłużone, np 15 lat, po prostu aby zezwolić na dalszą eksploatację już zakupionego przed wprowadzeniem SCT pojazdu.  Znacznie bardziej uczciwym rozwiązaniem było by według mnie pozwolenie używania samochodów (legalnie zakupionych, z 
opłaconym przeglądem i  OC przez te wszystkie lata) do czasu naturalnej zmiany na kolejny i  wtedy faktycznie stosowania wobec nowego egzemplarza przepisów i wymogów SCT. 

Dla mieszkańców Krakowa płacących tu podatki ta opłata powinna być symboliczna, na okres miesięczny, porównywalna do opłaty za strefę parkowania. 

############# Tak, zapoznałem się, nie należy tworzyć żadnej SCT w Krakowie Każdy samochów z ważnym badaniem technicznym (obejmującym również emisję spalin) powinien wjechać do Krakowa, w razie podejrzenia o 
naruszenie i  niezgodność emisji  odpowiednie służby podczas kontroli  powinny kierować takie pojazdy na ponowne badanie techniczne

############# Jeśli  faktycznie chodzi o czyste powietrze a nie o to żeby uprzykrzyć życie mniej zamożnym mieszkańcom oraz zedrzeć jeszcze więcej pieniędzy z 
kierowców decyzję o tym czy auto wjedzie do strefy powinny być podejmowane na podstawie śladu węglowego a nie sztywnych norm Euro.
-Dla przykładu nowe auta z dużymi si lnikami wytwarzają więcej zanieczyszczeń niż stare z małymi si lnikami więc dlaczego nowe auta mniej ekologiczne 
wjadą do Stefy a starsze nie?
-Kolejna sprawa co z autami które w homologacji  mają np. Normę euro 2(bo tylko taka istniała kiedy auta były produkowane) a spokojnie spełniają 
normy euro 4(mowa o si lnikach benzynowych)? 
-Co z autami których rok produkcji  wskazuje normy niepozwalajace na wjazd do strefy, ale si lnik wraz z układem wydechowym został wymieniny na dużo 
nowszy? Przecież takie auta również spełniałyby wyższe normy euro. 
- Istnieje również możliwość wymiany starego katalizatora na nowsze modele które dużo lepiej fi ltrują spaliny. Auta po takim zabiegu również 
spełniałyby dużo wyższe normy.

W obec powyższych przykładów proponuję aby nie skreślać starszych aut(w tym również miłośników starszej motoryzacji) ale dać im szanse poprzez:
-ustalenie norm wjazdu do strefy na podstawie śladu węglowego a nie normy euro. Krakow nie musi ślepo iść za zachodem i robić strefy na podstawie 
normy euro. 
- dopuścić możliwość sprawdzenia starszych aut czy spełniają normy np. Poprzez dodatkowe badanie techniczne oraz decyzję diagnosty o dopuszczeniu 
do wjazdu do strefy.

Oczywiście jest to tylko i  wylacznie kolejny sposób na pozyskanie pieniędzy od kierowców.  Przecież po zapłaceniu auto w magiczny sposób nie stanie się 
bardziej ekologiczne. Więc chodzi o powietrze czy pieniądze?

############# Nie mam uwag. Jedynie nie jestem pewien jak uchwała będzie traktować samochody zabytkowe tak, by nie stało się to narzędziem omijania przepisów SCT. Wydaje mi się, iż można by było dopuścić dojazd do Park and Ride Czerwone Maki, choć jest to dyskusyjne ze względu na to, iż znajduje się dużo bardziej 
w głębi miasta.

Popieram ten pomysł. Zwłaszcza, że strefa ma służyć mieszkańcom, a nie osobom dojeżdżającym, które najbardziej protestują przeciwko strefie, a są głównym czynnikiem korkującym i zanieczyszczającym miasto. Mam mieszane uczucia ze względu na problematyczność kontroli  takich samochodów. Jeśli  jednak nie jest to aż tak trudne, to nie widzę przeciwwskazań. Chciałbym by upewniono się, iż pojazdy historyczne/zabytkowe nie będą sposobem omijania przepisów. By te zabytkowe pojazdy rzeczywiście nimi były. 
25 letnie auta, mimo statusu zabytku, nie powinny mieć możliwości wjazdu do SCT.

############# NIE DLA SCT W KRAKOWIE NIE DLA SCT W KRAKOWIE NIE DLA SCT W KRAKOWIE NIE DLA SCT W KRAKOWIE Śmiech na sali . Czyli  jak zapłacę to już spaliny są okej? NIE DLA SCT W KRAKOWIE
############# Zaproponowany obszar strefy jest absurdalny, to przecież wykluczenie całego miasta. Strefa powinna zostać zmniejszona. To absurd i  nic tu nie trzeba nawet dodawać. Obszar SCT powinien zostać co najmniej drastycznie zmniejszony, wobec czego logiczne, że tych miejsc powinno być znacznie więcej. Wymagania również są absurdalne i  atakują one osoby, których nie stać na nowy, niekoniecznie ekonomiczny samochód. Samochody będące w obrębie 

tych nie spełniających kryteria to w większości również samochody sprawne, mało emisyjne i  ekonomiczne. 
Cały projekt SCT powinien zostać zmieniony i  złagodzony.. Opłaty brzmią jak haracz, ale wiadomo, że chodzi w tym wszystkim tylko o pieniądze. Cały projekt SCT powinien zostać zmieniony i  złagodzony. Zapoznałem się - cóż za łaskawość wobec mieszkańców, niesamowite. Cały projekt SCT powinien zostać zmieniony i  złagodzony. 

############# Tak Mieseszkancy Miasta Krakowa powinni  być wyłączeni z tych ograniczeń. Nie każdego stać na zakup auta elektrycznego. Osoby starsze będą zmuszone do korzystania z transportu publicznego co jak wszyscy wiemy nie jest dobrym rozważaniem bo tramwaj czy autobus nie 
dowiezie ich pod wskazany adres. 

Jako nałożenie kolejnego podatku na mieszkancow Uważam że mieszkańców nie powinny obejmować żadne ograniczenia

############# Strefę należy całkowicie zl ikwidować, ponieważ w rażacy sposób narusza prawo obywateli  do swobodnego przemieszczania się.  Okres pandemii pokazał, że praktycznie ruch samochodowy nie ma wiekszego znaczenia na zanieczysznie powietrza w Krakowie. Przy bardzo 
ograniczonym ruchu samochodowym w tym czasie normy zanieczyszczenie był tak samo przekraczane jak w czasie najwiekszego nasilenia ruchu. 

Tu nie ma co rozważać - tej strefy wogole nie powinno być. Jeżeli  samochód przechodzi badanie techniczne znaczy to, że ma prawo poruszać sie po całym kraju bez żadnych wyłacznie ze względu na wiek i  norme 
emisji  spalin jaką posiada.

Wszyscy powinni  być traktowanie równo bez żadnych wyjątków. Jestem przeciwny wprowadzaniu opłat za wjazd do SCT, ponieważ w praktyce będzie to prowadzić do nierówności społecznych. Tylko osoby z wyższymi 
dochodami będą mogły pozwolić sobie na korzystanie z takiej opcji , co oznacza, że SCT stanie się systemem niesprawiedliwym.

############# Należy nie wprowadzać Strefy Czystego Transportu ze względu na wykluczenie społeczne. Należy nie wprowadzać Strefy Czystego Transportu ze względu na wykluczenie społeczne. Należy nie wprowadzać Strefy Czystego Transportu ze względu na wykluczenie społeczne. Należy nie wprowadzać Strefy Czystego Transportu ze względu na wykluczenie społeczne. Należy nie wprowadzać Strefy Czystego Transportu ze względu na wykluczenie społeczne. Należy nie wprowadzać Strefy Czystego Transportu ze względu na wykluczenie społeczne.
############# SCT powinna obejmować tylko ścisłe centrum miasta. Szpitale, np. Św Rafała na ul. Bochenka. Centra handlowe jak np Bonarka na ul. Kamieńskiego. Wymagania powinny być zmniejszone. Niedopuszczalne jest, że samochód wyprodukowany np. w 2000r znajdujący się w bardzo dobrym stanie 

technicznym nie będzie mógł przekroczyć granicy Krakowa. 
To rozwiązanie powinno objąć również mieszkańców gmin sąsiadujących z Krakowem. Czyli  po opłacie samochód już nie będzie szkodził środowisku? Wyjątkami powinne być objęte samochody z np silnikami o pojemności do 1500ccm lub np 2000ccm, które produkują względnie mało spalin. 

############# Strefa ograniczona wyłącznie do obszaru Plant! Strefa ograniczona wyłącznie do obszaru Plant! Strefa ograniczona wyłącznie do obszaru Plant! Strefa ograniczona wyłącznie do obszaru Plant! Strefa ograniczona wyłącznie do obszaru Plant! Strefa ograniczona wyłącznie do obszaru Plant!
############# Wyłącznie centrum miasta. W wypadku samochodów z samochodem diesla wystarczyłoby ograniczenie do normy EURO 5



############# W Załączniku nr 1 do Uchwały do pkt. 2 proponuje się dodanie zapisu: „Strefa nie obejmuje: al. Jana Pawła II na odcinku od skrzyżowania z ul. Bulwarową 
do skrzyżowania z ul. Tomickiego oraz ul. Ptaszyckiego w celu umożliwienia przejazdu od drogi krajowej S7 do Nowohuckiego Centrum Kultury w 
Krakowie.  

Nowohuckie Centrum Kultury jest miejską instytucją kultury, którą rocznie odwiedza ponad 700 tys. osób. Duża część odbiorców oferty i  uczestników 
wydarzeń kulturalnych proponowanych przez NCK stanowią osoby mieszkające i  przyjeżdżające z gmin ościennych oraz dalszych części Małopolski. 
Konieczność stosowania się do zapisów SCT dla osób przyjeżdzających spoza Krakowa w celu skorzystania z oferty kulturalnej Nowohuckiego Centrum 
Kultury, czyli  wiodącej jednostki propagującej szeroko rozumianą kulturę może prowadzić do ograniczenia dostępu do kultury.
Warto zaznaczyć, że Nowohuckie Centrum Kultury znajduje się przy pl. Centralnym, który dzięki komunikacji zbiorowej ma świetne połączenie z centrum 
Krakowa. Dodatkowo NCK posiada parking na ponad 200 miejsc, który może być również traktowany przez osoby chcące dojechać do centrum Krakowa, 
jako parking „Park & Ride”. 

Powyższe wyłączenie ulicy Ptaszyckiego oraz części al. Jana Pawła II może posłużyć również osobom przyjeżdzającym do Szpitala Żeromskiego oraz 
############# należy ja zmodyfikować - usunąć całkowicie Wszytskie obszary powinne być dostępne dla każdego człowieka niezależnie od tego jakim samochodem sie porusza nie ma potrzeby określania takich norm, gdyż strefa nie jest potrzebna tak to rozwiazanie powinno być zmienione i  rekomenduje usunięcie SCT Oceniam źle Każda grupa pojazdów i każda grupa społeczna pownna mieć możliwosć wjazdu do mieszkania, nie powinna być wykluczona ze względu na status 

ekonomiczny 
############# wokół plant A pozostałe szpitale,urzędy,zakłady,osiedla to co? każde auto które spełnia normę z lat jego produkcji! Mieszkańcy którzy odprowadzają podatki w Krakowie bez OGRANICZEŃ! OK,tylko żeby kwota była nie z kosmosu. ok tylko dla mieszkańców którzy odprowadzają podatki w Krakowie-BEZ OGRANICZEŃ!

############# Powinni  wszyscy być w tym samym czasie bo tylko wtedy to ma sens Źle zl ikwidować pomysł SCT!
############# Aktualny obszar rozumiem. Zdecydowanie należy ją zmodyfikować. Poprzednia wersja SCT była bardzo rygorystyczna. Natomiast ta bije rekordy absurdu.  Nowa SCT zakłada, że po 

2030 roku będzie można jeździć autem które zostało wyprodukowane po 2018 roku, które spełnia normę Euro 6DT. A w czym jest zły samochód, który 
został wyprodukowany w grudniu 2017 i  był sprzedawany jaki samochód modelowy na 2018. Samochód z si lnikiem benzynowym z 2004 roku spala 
znaczenie więcej benzyny na 100 km niż diesel z 2017 oleju napędowego na 100 km. Np. Ford Fusion 1.4 z 2004 spala około 9,5 l itra benzyny na 100 km 
w mieście - dane katalogowe mówią o 8,5 l itra, ale życie pokazuje 9,5 l itra. Natomiast samochód z 2017 z si lnikiem diesla 1.6 z adblue spala 5,5 l itra 
oleju napędowego na 100 km w mieście. W tych 9,5 l itra jest więcej szkodliwych cząstek niż w tych 5,5 l itra. Rok produkcji  auta z si lnikiem diesla które 
może wjechać na teren Krakowa - aglomeracji  krakowskiej przesunął bym na wynik 2030 minus średnia wieku auta w Polsce. Dziś średnia wieku aut w 
Polsce wynosi 15,9 lat. Dane za https://autoexpert.pl/artykuly/sredni-wiek-samochodu-w-polsce-rosnie

W jaki sposób będzie sprawdzane kto mieszka w Krakowie. Przecież multum osób, które jest zameldowane w Krakowie fizycznie na co dzień mieszka w Wieliczce, Zielonkach, Niepołomicach itd. I one będą mogły jeździć po Krakowie, a ich sąsiedzi, którzy mają zameldowanie w 
Wieliczce będzie musiał za to płacić. Rekomenduje zamienienie - mieszkańców Krakowa na mieszkańców Aglomeracji Krakowskiej. 

Dobrze, ale dla aut starszych niż średnia wieku aut w Polsce lub dla aut, które nie spełniają normy Euro 5. Niezależnie czy to benzyna czy olej napędowy. Jak ktoś ma pojazd historyczny zabytkowy to stać go na opłatę. Koszt utrzymanie tych samochodów jest duży.

############# Nie powinno być żadnych granic, każde auto ma prawo wjechać. To dotyczy tylko północnej i  zachodniej części Krakowa, zdecydowanie za mało punktów. Wprowadzić jak w Niemczech strefa powinna być strefa a nie obejmować całe miasto jako mieszkaniec krakowa nie powinnam mieć dodatkowych opłat, jedynie osoby przyjeżdżają spoza nie mam opini
############# To dobry obszar. To dobra propozycja Mieszkańcy powinni  też być objęci zakazami. 5 lat to za długo. Nie powinno być opłat. Zakaz powinien obowiązywać bez wyjątków Mieszkańcy powinni  być włączeni do Strefy.
############# Ścisłe centrum!!!!!!!! Dojazd do szpitali  powinien być wyłączony z z tej strefy
############# Taki sam okres dla wszystkich bez żadnych dyskryminacji. Nie powinno być żadnej opłaty. Pojazdów historycznych i  zabytkowych jest bardzo mało z reguły są zadbane i  sprawniesze technicznie od niejednego z najnowszych
############# Uniemożliwia to działalnośc firm ślubnych/ wycieczkowych organizujących przejazdy pojazdami historycznymi w Krakowie, absurdalne pilnowanie 50 

wjazdów 
############# Tak, zdecydowanie wprowadzić należy znacznie dłuższy vocatio legis - min 12 miesięcy a a najlepiej 2 lata i  powiiwżać z zakończeniem prac na S7 czyli pełnego ringu Dopóki nie ma pełnego ringu nie powinniśmy wprowadzać tej regulacji SA OK, tylko należy przesuanc wejście w życie z powodów opisanych wyżej jest OK OK - kwoty są może zbyt duże studenci 
############# Bezwzględnie maksymalny zasięg SCT powinien dotyczyć granic II obwodnicy i  tylko lewo brzeżnej części miasta! Dla pieniędzy z KPO wystarczy minimalna strefa tak jak robią miasta w Hiszpani , Włoszech itd. Strefa z czasem zabije handel i  usługi czego już doświadczyło wiele 

miast w zachodniej Europie.
Uważam że tworzenie jakiś miejsc to błędna koncepcja , SCT powinna być ograniczona  do ścisłego centrum miasta w obszarze jaki podałem w pkt.1 Należy skupić się na prawidłowych i  rzetelnych badaniach technicznych aut w stacjach diagnostycznych które nie powinny dopuszczać do ruchu aut 

niesprawnych a nie odgórnie zakładać że norma spalin załatwia wszystko. Auto z normą Euro 5 i  przebiegiem 400tyś km jest często bardziej 
zanieczyszczające niż z Euro 3 i  50tyś km. 

Czy miasto jest dla mieszkańców czy mieszkańcy dla miasta i  jego urzędników? Płacimy podatki od nieruchomości , opłaty za strefy parkowania itd. Jeszcze zabrońcie nam korzystać z ul ic i  dróg miasta a co za tym idzie wszelkich instytucji  i  urzędów na jego terenie. Ten projekt 
to wykluczenie społeczne olbrzymiej części społeczeństwa . Zmiana poziomu emisji  dokonuje się sama poprzez naturalną wymianę pojazdów na nowsze i  bardziej ekologiczne. Nie należy zakładać że społeczeństwo złośliwie jeździ starymi kopcącymi samochodami tylko w miarę 
zasobów wymienia je na coraz nowsze i  bardziej ekologiczne. 

To kolejne darcie skóry z obywatela i  skok na kasę! Czyli  zapłacisz to kopć i le chcesz. Ludzie mniej zamożni ze starszymi autami będą zmuszeni  do opłat lub 
rezygnacji  z przemieszczania się własnym źródłem transportu a bogaci jak zwykle nie.

Czyli  "mojsze" jest lepsze niż "twojsze" . I zaraz urzędnicy załatwią sobie wpisy w dowodach rejestracyjnych a obywatele będą płacić. Tylko minimalna 
strefa w ścisłym centrum miasta bez żadnych włączeń. 
Nie idźmy w ten lewackie zdalne kierowanie im mniej regulacji  i  włączeń tym lepiej . Proste i  sprawiedliwe zasady i  regulacje i  to w minimalnej i lości.

############# Ok Absurdalnym jest ograniczenie pojazdów historycznych do 50 wjazdów i kierowania przez właściciela. Jest to nie do sprawdzenia, a poza tym jest ich tak 
mało, że mógłby zostać zapis z poprzedniej uchwały, tak jak to już działa obecnie w Warszawie i  się sprawdza. Są firmy oferujące wycieczki pojazdami 
retro, taki zapis uniemożliwia im działanie.

############# Powinna obejmowć tylko stare miasto - w obrębie Plant z ulgami dla mieszkańców tej strefy. Strefę można powoli  powiększać ale powinno to dotyczyć tylko pojazdów nie należących do mieszkańców z zapewnieniem swobodnego dojazdu do placówek medycznych. Nie może 
natomiast objmować całego miasta w granicach administracyjnych to jakiś absurd!

Swobodny dojazd od DK 94 do Szpitala JP II przy ul Prądnickiej i  szpitala Narutowicza. To samo dotyczy możliwości dojazdu do szpitala Rydygiera,  
specjalistycznego Szpitala im. J. Dietla i  jego oddziału ortopedii  na ul. Focha z których to placówek korzysta dużo pacjentów zamiejscowych.

Pozostać przy wcześniejszej propozycji  czyli  rok prod. 2000, dla aut benzynowych ( jeżeli przechodzą badania techniczne to znaczy że są zadbane a w 
ciągu 5 lat problem rozwiąże się sam bo po osiagnięciu 30 lat przejdą na żółte tablice), te zasilane gazem czy to LPG czy też LNG powinny mieć swobodny 
wjazd do strefy niezależnie od roku produkcji.

Pytanie czy w obecnej sytuacji ekonomicznej przeciętny mieszkaniec jest w stanie przez 5 lat odłożyć na nowy samochód (tej samej klasy którą posiada obecnie) moim zdaniem odpowiedź brzmi: nie a więc czas wyłączenia powinien być wydłużony conajmniej do 8 lat. To dobry pomysł, trzeba pamiętać jak duża grupa pracowników dojeżdża z gmin ościennych i  w większości nie są to ludzie majętni, zarabiają też najczęściej 
niezbyt duże pieniądze by stać ich było na zakup nowocześniejszych aut. Takie rozwiązanie powinno być trwałe a nie ograniczone czasowo.

Pojazdy zabytkowe powinny być zwolnione i  to bez wzgledu na posiadane rejestracje, bo każdy pojazd po przekroczeniu 30 lat istnienia jest już 
rzadkością i  powinien mieć prawo wjazu pod warunkiem posiadania ważnych badań technicznych. Nie powinno tu być ram czasowych bo po pierwsze 
auta zabytkowe nie jeżdżą codziennie a po za tym jeśli ktoś o pojazd dbał to nie po to by cieszyć się nim w garażu! To samo tyczy się pojazdów z adnotacją 
specjalny są to często (po za pojazdami technicznymi) kampery które raczej wyjeżdżają z miasta niż się po nim poruszają ale muszą mieć możliwość 
powrotu do miejśc postoju a tego typu pojazdy kupuje się na lata...! Odbierając możliwość poruszania się mieszkańcom skazujecie się na zmniejszenie 
i lości obywateli  bo niektórzy się z tego miasta poprostu wyniosą a innych wpędzacie w depresję!

############# Uważam że czas powinien być skrócony do 3 lat. Obecnie niektórzy wymieniają auto po 2 latach eksploatacji  lub leasingowania. Czas więc powinien być skrócony. Poza tym da to szansę na realną zmianę a nie na przesuwanie rezultatów na kolejną kadencję. Uważam że jest to rozmiękczanie strefy i  jej wyjściowych założeń. Dzięki temu będziemy widzieć grono samochodów SUV w wersji  V8 nadal wjeżdzających do 
centrum bo dla nich opłata będzie "śmieszna"

############# Granice strefy obejmujące ścisłe centrum. To jest bezsensowny pomysł ponieważ większość parkingów Park & Ride znajduje się na terenie strefy co wyklucza wjazd na parking. Wprowadzenie obostrzeń do Euro6 dla Diesli jest absurdem. Czy Kraków ma być miastem dla wszystkich kierowców czy bogaczy? W takim razie od 2030 
r. nastąpi redukcja i lości pojazdów. To po co inwestować w remonty dróg skoro za 5 lat odpadnie spora i lość samochodów. 
Rozważam wyprowadzenie się z Krakowa jeśli  nie będę mógł jeździć autem, które obecnie posiadam. A jest w bardzo dobrym stanie tylko ma Euro5 
(diesel).

Może być 5 lat tylko po 2030 r. chciałbym aby obniżono wymogi Euro o 1 poziom. Tj. Zamiast Euro6 miałoby obowiązywać Euro5. Musimy sobie odpowiedzieć czy chcemy czystego powietrza czy więcej przychodów do budżetu miasta? Oczywiście czyste powietrze należy się każdemu, a 
miasto powinno zarabiać nie tylko, a nie budować budżet z podatków mieszkańców i podwyżek cen biletów mpk. Dodatkowo wpływy z opłat nie sprawia, że 
powietrze stanie się czyste.

Czy jak 15 letniego Sprintera w dieslu przerobię na kamper to będę zwolniony ze strefy. To może przerobię swojego Passata 1.9 TDI z 2009 r. i  zarejestruje 
go jako kamper. Kolejny niedopracowany podpunkt.

############# Obszar powinien zostać ograniczony do starego miasta, z wyłączeniem dojazdu do parkingu pkp (przy galerii  Krakowskie). Co najmniej dojazd do park and ride przy pętli  na Krowodrze Górce i  pobliskich szpitali  powinien równiez zostać wyłączony. W pierwszym okresie przejściowym pojazdy benzynowe spełniające norme Euro 3 również powinny zostać dopuszczone do sterfy. Podobns wyłącznie powinno zostać wprowadzone również dla mieszkańców całego powiatu Krakowskiego i  powiatu wielickiego. W miarę pozytywnie - przy wprowadzeniu wyłączenia również dla mieszkańców powiatów jak powyżej. Do tego opłata miesięczna powinna być znacznie 
zmniejszona w okresie przejściowym - osoby które nie mogą pozwolić sobie na zmianę samochodu, również nie będą w stanie pozwolić sobie na tak wysoką 
opłatę.

Pojazdy należące do wszystkich osób niepełnosprawnych, nie tylko ruchowo, powinny zostać uwzględnione w wyjątkach. Dodatkowo pojazdy z co-
najmniej 3 osobami w środku powinny również być dopuszczone.

############# Strefą powinny zostać w szczególności objete obszary ściśle w centrum miasta. Od wielu, wielu lat jest mówione o zmniejszeniu i lości pojazdów w centrum, jednak nic nie jest w tym kierunku robione. Powstałe strefy do których rzekomo wjazd powinni mieć tylko mieszkańcy z 
abonamentami (strefy A i B) nie są w jakikolwiek sposób pilnowane i  przejeżdzają przez nie setki nieuprawnionych dziennie, a nadzory Straży Miejskiejk lub policji  BRAK. Jeżeli  miasto przez ostatnie lata pracowałoby nad zmniejszeniem ilości nieuprawnionych pojazdów, nie 
potrzebowalibyśmy żadnej SCT, a odetchnelibyśmy czystszym powietrzem. Samo wprowadzenie strefy, na jakimkolwiek obszarze będzie bezsensowne bez efektywnego nadzoru nad nią, a tego od wielu wielu lat brakuje!

Mieszkańcy Krakowa którzy byli właścicielami pojazdów niespełniających wymagań SCT przed jej wejściem w życie, powinni być wykluczeni z tych wymagań, jako że SCT w formie zaproponowanej teraz ZMUSZA właścicieli  do zakupu nowego samochodu spełniającego te warunki 
chociaż moga nie mieć na to pieniędzy lub nie chcą zmieniać pojazdu z innych względów. W szczególności mając na uwadze astronomiczne ceny pojazdów w naszych czasach. Dla władz jest to oczywiście bardzo latwy sposób do usunięcia starych pojazdów z ulic, ale nie 
powinno się wybierać łatwej drogi zrzucajac kosekwencje na użytkowników, szczególnie, że przez ostatnie naście lat zostały stracone czas i  środki, które mogły pomóc Miastu w walce ze smogiem, jednak zostły zmarnowane. Nie mieszkańcy Krakowa powini płacić za błędy i  
niedociągnięcia, a odpowiedzialni  za to urzędnicy i  "włodarze".

Bez wdrożenia EFEKTYWNEGO nadzoru nad strefą, pomysł taki stwarza tylko i  wyłącznie możliwości unikania warunków wjazdu do strefy. W obecnej sytuacji 
kwestia nadzoru nad strefami wjazdu w mieście jest lekko mówiąc niewystarczająca, a w praktyce nieistniejąca. Jeżeli  taka sama sytuacja będzie trwała dalej, 
to dlaczego w ogóle zawracać wszystkim głowę i  tracić OGROMNE ilości nakładów pracy i  finansów na coś, co nie będzie działać, tak jak dotychczasowa 
polityka strefowa w mieście.

Według mnie l ista powinna uwzględniać tylko i  wyłącznie pojazdy osób fizycznych i  instytucji, które naprawdę powinny się po tej strefie poruszać. 
Podejrzewam, że w chwili  wejścia w życie SCT nastapi drastyczny wzrost wydanych kart parkingowych dla niepełnosprawnych, przespisywania własności 
lub współwłasności i  znowu do miasta będą wjeżdzać tysiące nieuprawnionych pojazdów tak jak to wygląda na moment obecny. W strefie A przy Rynku 
na ul. Sławkowskiej codziennie stoją zaparkowane samochody z kartami niepełnosprawnych z których wyskakują "paniusie" na 10 cm obcasach jako 
typowy przykład, jak i  panowie nie wykazjący jakichkolwiek objawów niepełnosprawności. Znowu wracam tutaj do kwestii nadzoru i  egzekwowania 
warunków SCT, które na ten moment są całkowicie niewystarczające i  pobłażają łamiącym tych przepisów.

############# Całośc projektu uważam, za niezgodne z konstytucją. Dopuszczam tylko powstanie Strefy transportu tylko w obrębie plant.  Sugeruje uruchomienie dopłat dla mieszkańców Krakowa do rowerów i samochodów elektrycznych. Projekt jest niedopuszczalny Całość projektu jest niedopuszczalna. 5 lat, oznacza tylko, że za 5 lat mieszkańcy będą także objęci zakazem.  Kolejna segregacja i utrudnienia.  Pandemia chorób psychicznych, nadchodzi. Żadnych skomplikowanych przepisów ograniczających już mocno ograniczone prawa obywatelskie!!!  
############# Uważam że Strefa Czystego Transportu powinna obejmować wyłącznie ścisłe centrum: Podzamcze, Podwale, Dunajewskiego, Basztowa, Westerplatte, Świętej Gertrudy. Mam sprawny pojazd który zawsze przechodzi badanie techniczne, na który ciężko pracowałem. Pozbawienie mnie możliwości korzystania z własnej 

wartości jest niezgodne z konstytucją.
SCT w ogóle nie powinna dotyczyć mieszkańców Krakowa Jawne złodziejstwo. Tworzyć ograniczenia utrudniające funkcjonowanie ludzi, które nagle przestają być istotne jeżeli  tylko zapłacisz daninę Każdy powinien mieć możliwość wolnego przemieszczania się.

############# Po pierwsze strefa już z nazwy powinna być strefą, czyli  fragmentem a nie całym obszarem miasta. Rozsądnym było by ograniczenie takiej strefy do trzeciej obwodnicy (Nowosądecka,Trasa Łagiewnicka, Armii Krajowej Opolska,Lublańska,Bora Komorowskiego,Stelli  Sawickiego 
Nowohucka,Saska.
Obecna propozycja blokuje nawet dojazd do parkingów P+R co powinno być dopuszczone by przesiąść się na KMK.

Każdy parking P+R powinien mieć możliwość dojazdu. Jak inaczej mamy się przesiąść na KMK? Czy z węzła np.Rybitwy będzie dodatkowa l inia co 5 minut 
do tramwaju na Małym Płaszowie? Gdzie przy obwodnicy miasta kierowcy mają zostawić auta?

Normy normami ale l iczy się i lość podróży po mieście. Samochodem jeżdżę głównie raz na 3 tygodnie do hipermarketu - dlaczego więc mam mieć te same 
ograniczenia przejeżdżając rocznie 3500 km jak inni robiący po mieście 10000 km . Czemu ,wzorem zachodnich miast auta z LPG nie mają podniesionej 
normy o jedną kategorię wzwyż - tak jest np. w Niemczech euro3 z LPG uważa się za euro4.

Cała strefa powinna być tylko dla aut spoza miasta. To one głównie generują duży ruch i  korki. Mieszkańcy korzystają z KMK rowerów , hulajnóg czy jak ja chodzą na piechotę. To przyjezdni dojeżdżają do pracy autami i  tworzą korki na "wlotówkach" w godzinach szczytu. tak ma to sens. Jeśli  się uprzecie i  zamkniecie dla starszych aut całe miasto ,to musi być możliwość dojazdu z okolic Krakowa starszym autem np. do szpitala i  
wtedy taka płatna opcja jest konieczna - DALEJ UWAŻAM ŻE STREFA POWINNA OBEJMOWAĆ TYLKO FRAGMENT MIASTA

Na pewno auta zabytkowe powinny być całkowicie zwolnione z tej strefy. Nikt nie będzie specjalnie próbował przerabiać 30sto letniego pojazdu na 
zabytek tylko po to by wjeżdżać do strefy. Mieszkańcy, który są zameldowani w Krakowie i  płacą podatki na swoje miasto powinni być też całkowicie  i  
bezterminowo zwolnieni z tej strefy. Zrozumcie nie zawsze da się dojechać komunikacją, nie stać nas na nowe auta ani wożenie się taksówkami miasto 
straszy podniesieniem cen biletów i cięciami w komunikacji . Do tego brak parkingów P+R. Wprowadzając strefę na terenie całego miasta -do czego nie 
zmusza Was UE - nie osiągnięcie nic dla poprawy powietrza a zniszczycie wielu osobom życie i  całkowicie stracicie poparcie wśród nas wyborców - 
ZASTANÓWCIE SIĘ!!!

############# Strefa czystego transportu tylko w ścisłym centrum jak dotychczas. Stanu technicznego pojazdu nie weryfikuje rok produkcji  ale stan faktyczny. Wiele nowszych aut ma poważne problemy z układem wtryskowym a jednak 
będą mogły jeździć. To samo z emisja spalin nowe auta o dużej pojemności emitują więcej zanieczyszczeń mimo nowych rozwiązań niż starsze o 
mniejszej pojemności.

Jak już isalem strefa czystego transportu powinna zostać w takim obszarze jak dotychczas. Wyciąganie kolejnych pieniędzy od podatnika.

############# Nie jestem  za strefa czystego Transportu wszystkie auta elektryki  zapalają się napr kosztowne poza tym inne Państwa odchadza że stref czystego Transportu utylizacja tych  akumulatorów  kolejna ekologiczna bomba sprzeciw Stefom
############# Ściśle centrum wewnątrz plantów Przedszkola, szkoły podstawowe, Punkty dystrybucyjne, Dobrze było by przyjąć możliwość finansowe dla mieszkańców na jakie samochody mogą sobie pozwolić, auta z normą niższa o jeden,

Od podstawowych wymagań wyróżnił bym samochody dostawcze do 3.5 DMC,
Myślę że ta opcja jest dobra, dla osób z poza Krakowa można podnieś  stawki parkometrów i powiększyć obszar, Jeżeli  opłaty będą do zniesienia dla osoby pracującej na etacie za najniższa krajową to tak. Samochody dostawcze do 3.5 t DMC, minimum euro 3

############# Obecnie proponowany rozmiar strefy prawdopodobnie nawet wiele praw podstawowych obywateli , więc spokojnie można ją będzie zaskarżyć.  Strefę czystego transportu należy co najwyżej zawęzić do terenu w okół Sukiennic Niesprawiedliwe i  bezsensowne Kolejne niesprawiedliwe i  naruszające podstawowe prawa obywatelskie rozwiązanie - na logikę, to mieszkańcy Krakowa mogą zrezygnować z poruszaniem się po mieście (korzystając z cudownej komunikacji  miejskiej, która nie wyrabia obecnie), niż osoby które muszą dojechać 
do miasta z innych miejscowości do pracy

Bardzo złe rozwiązanie Kolejne słabe rozwiązanie, które spokojnie będzie można zaskarżyć

############# Jeżeli  ma być wprowadzona selekcja pod względem spełniania norm to uważam, że modyfikacja zapisów powinna dotyczyć udokumentowania spełniania normy dot. spalin poprzez badanie wykonane np. przy przeglądzie rocznym samochodu. Niejednokrotnie samochody z 
si lnikiem diesel mniej kopcą od tych benzynowych.

Powinno być wprowadzona możliwość dojechania do wszystkich szpitali , urzędów. Standard emisji  powinien być udokumentowany nie wpisem w dowodzie rejestracyjnym, ale również poprzez badanie spalin każdorazowo przy 
przeglądzie rocznym samochodu.

Mieszkańcy Gmin podkrakowskich powinny mieć tez takie prawa jak mieszkańcy jeżeli  chodzi o możliwość wjazdu do miasta. Osoby starsze, niepełnosprawne, opiekunowie osób niepełnosprawnych czy starszych.

############# Standardy emisji  powinny zostać zmiejszone do euro 3 dla aut benzynowych i  euro 5 maksymalnie dla diesla  
############# Standardy emisji  powinny zostać zmiejszone do euro 3 dla aut benzynowych i  euro 5 maksymalnie dla diesla  
############# strefa powinna zostać wprowadzona na mniejszym obszarze (pierwsza obwodnica), powinno się wykluczyć pojazdy zasilane LPG, CNG i hybryd jw., strefa powinna zostać wprowadzona na mniejszym obszarze ograniczenia na poziomie EURO1 dla benzyny i EURO4 dla diesla oraz wykluczenie dla LPG, CNG i hybryd okres wyłączenia min. 10 lat dla mieszkańców Nie popieram takiego rozwiązania propozycja możliwości wjazdu 50 razy w ciągu roku dla samochodów zabytkowych/historycznych nie ma żadnego racjonalnego wyjaśnienia. Takie 

pojazdy powinny mieć możliwość poruszania się po strefie bez ograniczeń. Nikt przecież nie będzie l iczył czy wjechał do strefy 49 czy może 52 raz...!
############# Granica strefy powinna objąć ścisłe centrum miasta. Strefa powinna zostać ograniczona do ścisłego centrum miasta. Dla diesli  euro4, dla silników benzynowych euro3. 

Wyznacznikiem powinien być nie rok produkcji , ale normy emisji  spalin emitowane przez si lnik - auto z 2010 może spełniać normy emisji  dla Euro5, 
mimo że norma weszła w życie później. 

Min 10 lat lub dopłaty z kasy miasta do wymiany samochodów. Jest OK. 

############# Mieszkam przy ul icy Makowskiego.  W odległości jednego kilometra w l inii prostej jest granica miasta Krakowa i  z tego kierunku( np Zielonki) napływa zużyte i  zanieczyszczone powietrze z pieców nie spełniających norm na paliwo stałe. W bezwietrzne dni  odczuwam tylko i  
wyłącznie "smród" pochodzący z produktów spalania w piecach. Pojazdy to najmniejszy problem w mojej okolicy, pomimo tego, że ulica Makowskiego jest używana do "objeżdżania" zakorkowanej Opolskiej.

Mieszkaniec z zarejestrowanym pojazdem na siebie może poruszać się swoim pojazdem bez ograniczeń. Mieszkaniec z zarejestrowanym pojazdem na siebie może poruszać się swoim pojazdem bez ograniczeń. Mieszkaniec Krakowa powinien mieć możliwość korzystania z samochodu zarejestrowanego na siebie przed wprowadzeniem SCT dożywotnio, jeżeli jego pojazd zostaje dopuszczony do dalszej eksploatacji  przez diagnostę na corocznym przeglądzie technicznym.  Miasto już zarabia na swoich mieszkańcach. Pojazdy zabytkowe, historyczne i mieszkańców wjeżdżają bez ograniczeń. 

############# Sct maksymalnie do drugiej obwodnicy Nie należy wprowadzać żadnych ograniczeń związanych z normą euro, czy rokiem produkcji Mieszkańców nie powinny dotyczyć żadne ograniczenia Czyli jak zwykle nie chodzi o ekologię, a o pieniądze. Pojazdy mieszkańców, czy osób niepełnosprawnych powinny być wyłączone z jakiejkolwiek ograniczeń, również za 5, 10, czy więcej lat. Podobnie pojazdy 
zabytkowe, historyczne, specjalne, itp.

############# Pomysł, aby SCT objęła całe miasto jest absurdalny. Przykładowo, moje miejsce pracy znajduje się przy ul. Biskupińskiej, a zatem w obrębie planowanej strefy. Wiele osób w moim zakładzie dojeżdża spoza Krakowa, z Niepołomic, z Wieliczki a nawet z Dobczyc czy Bochni. Często 
są to osoby mające stare samochody z si lnikiem Diesla. I co teraz powiemy im od 1 l ipca 2025? Żeby dojechać do pracy to proszę 500 zł opłaty miesięcznej albo kosztowna wymiana na nowszy samochód? Przecież takie stawianie sprawy to skandal! Wydaje mi się, że osoby 
planujące SCT w ogóle nie biorą takich ludzi pod uwagę.
Akceptowalny zasięg strefy to moim zdaniem obręb II obwodnicy, gdzie mamy dobrą siatkę połączeń komunikacji  miejskiej.

Kierowanie się tylko normami euro prowadzi do sytuacji  absurdalnych. Przykład Warszawy pokazuje, że ze strefy wykluczono samochody małe, o małych 
si lnikach i  niskim spalaniu jak np. Fiat Cinquecento, ale dopuszczono duże SUVy z silnikami o dużych pojemnościach, tylko dlatego że są nowsze. Nie 
uwierzę, że auto palące np. 4L/100 km, mimo tego że jest stare, jest większym emitentem, niż nowy SUV z silnikiem o pojemności np. 3 l itry.
Ponadto pomija się fakt, że część pyłów pochodzi ze ścierania się klocków hamulcowych i  opon. Tu im cięższe auto, tym wyższa emisja, nawet jeśli  
samochód jest elektryczny i  nie spala paliwa.
Zatem zamiast norm euro proponuję, aby wyznacznikiem była pojemność si lnika albo masa własna auta.

Przy SCT obejmującej całe miasto takie rozwiązanie wydaje się potrzebne. Jednak jestem zwolennikiem strefy o małym zasięgu i  wtedy opłat być nie powinno. 
SCT nie powinna być kolejnym para-podatkiem.

Absolutnie nie powinny podlegać zwolnieniu samochody należące do Urzędu Miasta, Urzędu Marszałkowskiego, Kancelari i  Premiera i  innych instytucji  
publicznych. Jeżeli władze chcą wprowadzać SCT i  utrudniać obywatelom życie, niech same dadzą przykład ekologicznego postępowania.

############# Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:
1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie 
tego prawa, szczególnie w przypadku mieszkańców miast objętych SCT.
2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów spełniających określone normy emisji, są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. 
Takie działanie może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.
3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła 
zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.
4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez 
gwarancji  osiągnięcia oczekiwanych rezultatów ekologicznych.
5. Alternatywne rozwiązania
Zgodnie z zasadą pomocniczości (art. 2 Konstytucji  RP), władze publ iczne powinny dążyć do rozwiązywania problemów w sposób najmniej ingerujący w prawa obywatelskie. Inwestowanie w rozwój transportu publicznego, modernizację systemów grzewczych czy edukację 
ekologiczną to rozwiązania bardziej skuteczne i  społecznie akceptowalne niż SCT. Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu może być uznane za niezgodne z konstytucyjnymi zasadami wolności, równości oraz proporcjonalności. Apeluję o zaniechanie wdrażania 
SCT i  rozważenie bardziej efektywnych, zgodnych z prawem rozwiązań w zakresie ochrony środowiska.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami 
konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:

1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat 
za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w 
przypadku mieszkańców miast objętych SCT.

2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów 
spełniających określone normy emisji , są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie 
może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.

3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o 
nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.
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gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia 
oczekiwanych rezultatów ekologicznych.
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konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:

1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat 
za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w 
przypadku mieszkańców miast objętych SCT.

2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów 
spełniających określone normy emisji , są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie 
może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.
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Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o 
nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.
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Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia 
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3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła 
zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.

4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez 
gwarancji  osiągnięcia oczekiwanych rezultatów ekologicznych.

5. Alternatywne rozwiązania
Zgodnie z zasadą pomocniczości (art. 2 Konstytucji  RP), władze publ iczne powinny dążyć do rozwiązywania problemów w sposób najmniej ingerujący w prawa obywatelskie. Inwestowanie w rozwój transportu publicznego, modernizację systemów grzewczych czy edukację 
ekologiczną to rozwiązania bardziej skuteczne i  społecznie akceptowalne niż SCT.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami konstytucyjnymi. 
Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:

1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat za 
wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w przypadku 
mieszkańców miast objętych SCT.

2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów spełniających 
określone normy emisji, są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie może być uznane za 
naruszenie zasady równości wobec prawa.

3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o nieproporcjonalności 
ograniczeń nałożonych na obywateli.

4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia oczekiwanych 
rezultatów ekologicznych.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami 
konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:

1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat 
za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w 
przypadku mieszkańców miast objętych SCT.

2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów 
spełniających określone normy emisji , są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie 
może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.

3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o 
nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.

4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia 
oczekiwanych rezultatów ekologicznych.

############# Uważam, że powinien być wjazd i  przejazd przez cały Kraków dostępny. Młodzi ludzie nie mają pieniędzy na nowsze auta, dlatego powinny wjazd mieć możliwy te produkowane od 2001 roku. Uważam, że powinno to być dla wszystkich z okolic Krakowa, także tych z Michałowic Słabo. Opłata zaproponowana jest za droga, powinno być bezpłatne. Powinny takie które mają powyżej 10 lat od czasu produkcji. 
############# Tylko ewentualnie obszar starego Krakowa, w obrębie nieistniejących już murów obronnych czyli  rynek i  przylegające do niego ulice. Jestem przeciwny takiemu ograniczeniu transportowemu. Nie jest to rozwiązanie ekologiczne. Nie ma na ten moment baterii  do samochodów 

elektrycznych, które byłyby produkowane bez olbrzymiej szkody dla środowiska, tyle że nie tu, tylko w innym miejscu na świecie. Tak wiec chwilowa i  
pozorna poprawa sytuacji  lokalnie, pogarsza sytuację ekologiczną globalnie. Nie jest też ekologią przedwczesna wymiana aut, do czego potrzebne są 
ogromne i lości energii  oraz materiałów ropopochodnych plastików itp. Pomysł SCT jest też poważnym wykluczeniem mniej zamożnych obywateli  naszego 
kraju. Jestem więc przeciwny zakazom i ograniczeniom w tym temacie. Jestem za to za sensowną polityką zachęt, ulg dla tych, którzy zdecydują na zakup 
kolejnego auta (bo elektyczne nie nadaje się do długich tras, zwłaszcza w zimie). Dodatkowo problemem jest obecna trwałość baterii . Po ok 8 latach trzeba 
je wymienić a koszt tej wymiany jest bliski wartości całego pojazdu. Nie wiem i le osób stać na tak częste zmiany samochodu. Wg propozycji SCT podobna 
bylaby też częstotl iwość zmian samochodów z napędem spalinowym czy hybrydowym. 

Różnice w emisjach pomiędzy stadardami emisji  Euro nie są znaczące. Większe znaczenie ma stan techniczny si lników oraz pojemność i  moc si lnika. 
Przedwczesna wymiana aut dobrze serwisowanych i  zadbanych jest niczym innym jak tylko napędzaniem konsumpcji  i  zysku dla dużych korporacji  
motoryzacyjnych. 

Jeśli  SCT mialaby jednak powstać to powinno być min.10 lat. Jest to ewentualne rozwiazanie pod warunkiem, że kwota ta byłaby rozsądna i  możliwa dla ludzi z minimalnym krajowym wynagrodzeniem. Musi być możliwość dojazdu do własnych nieruchomości na terenie Krakowa.

############# Uważam, że powinno się powrócić do poprzedniej propozycji  normy dla si lników diesla, tj. rok produkcji  2010 lub EURO 5, osoby, które już 
posprzedawały swoje pojazdy, by przygotować się do poprzedniej wersji  SCT, a które kupiły pojazdy z EURO 5 z przekonaniem, że będą spełniały wymogi, 
kolejny raz stają przed koniecznością zmiany samochodu. 

Uważam je za niepotrzebne. Sugeruje ono, że pieniądze są ważniejsze od zdrowia mieszkańców.

############# Maksymalnie do drugiej obwodnicy Nie należy wprowadzać żadnych ograniczeń związanych z normą euro, czy rokiem produkcji . Mieszkańców nie powinny dotyczyć żadne ograniczenia. Czyli  jak zwykle nie chodzi o ekologię, a o pieniądze Pojazdy mieszkańców, czy osób niepełnosprawnych powinny być wyłączone z jakiejkolwiek ograniczeń, również za 5, 10, czy więcej lat
############# Proponuję całkowitą rezygnację ze Strefy Czystego Transportu. Wszystkie miejsca w Krakowie są na tyle ważne, że nie powinny być objęte Strefą Czystego Transportu. SCT to nic innego jak wykluczenie ekonomiczne tych 

osób, których nie stać na wymianę samochodu. Dzięki SCT tylko osoby odpowiednio zamożne będą mogły swobodnie poruszać się po mieście.
Rekomenduję rozszerzenie wymagań dotyczących roku produkcji  lub standardu emisji  Euro w taki sposób, by do ruchu zostały dopuszczone wszystkie 
możliwe samochody, bez względu na rok produkcji  i  standard emisji .

(1) Za kontrolę standardu emisji  Euro odpowiedzialni są producenci samochodów. Samochody w momencie ich powstawania i  dopuszczenia do 
sprzedaży spełniają aktualne warunki dot. standardów emisji . Samochody takie powinny następnie być dożywotnio dopuszczone do użytku w każdej 
części Krakowa.

(2) Ograniczenie dostępu do swobodnego poruszania się po Krakowie ze względu na rok produkcji  czy standard emisji  Euro to wykluczenie ekonomiczne 
tych osób, których nie stać na wymianę samochodu, a zezwalanie tylko tym odpowiednio zamożnym na swobody poruszanie się. Jest to nic innego jak 
segregacja ludzi na lepszych i  gorszych przyjmująca jako kryterium poziom zamożności.

(3) Stare samochody i  tak prędzej czy później zostaną wymienione przez swoich właścicieli . Dzieje się to od zawsze, wystarczy spojrzeć na wiek aut 
poruszających się obecnie po polskich ulicach. Ludzie mniej zamożni  wymieniają samochody wtedy kiedy ich na to stać, stąd wystarczy poczekać 

Uważam, że wykluczenie powinno obowiązywać bezterminowo oraz obejmować wszystkie osoby bez względu na status mieszkańca Krakowa. Miasto nie powinno narzucać siłowo (pod groźbą kary skierowaną wyłącznie do osób najuboższych) narzucać prywatnych zakupów w 
dowolnej branży (w tym samochodowej) zarówno wobec mieszkańców, jak i  dowolnych innych osób chcących odwiedzić nasze miasto.

Oceniam takie rozwiązanie jako skrajnie niemoralne i  niewłaściwe. W oczywisty sposób dowodzi, że SCT ma na celu nie poprawę jakości życia mieszkańców i 
gości Krakowa, a ekonomiczne wykluczenie ludzi ubogich, tak by tylko ludzie odpowiednio zamożni (tacy których stać na najnowsze samochody lub wnoszenie 
dodatkowych regularnych opłat) byli  mile widziani w naszym mieście.

Zgodnie z argumentami przytoczonymi dla pytań 1-5, uważam, że l ista pojazdów wyjętych spod zakazu wjazdu do Strefy powinna zostac rozszerzona o 
wszystkie możliwe samochody dopuszczone do ruchu zgodnie z przepisami kodeksu drogowego.

############# Nie modyfikować, tylko zrezygnować z tego chorego pomysłu , wg mnie jest to czyste s********o i  próba odkorkowanie miasta dla bogaczy, żeby mogli  sobie jeździć swoimi l imuzynami za 300-500 tys bez korków Jeśli  już, Powinno dotyczyć to każdego szpitala, przychodni, urzędu Jak mi ktoś z urzędników miasta da pieniądze to chętnie sobie kupię auto spełniające normy 😁 Nie zgadzam się z tym. Ponieważ ja mieszkając poza miastem , pracując w KRK i  płacąc podatki w KRK nie będę mogła wjechać do miasta ,ponieważ nie stać nie na kupno drogiego auta spełniające te głupie normy Jest to czyste złodziejstwo i  chamstwo
############# Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:

1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie 
tego prawa, szczególnie w przypadku mieszkańców miast objętych SCT.
2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów spełniających określone normy emisji, są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. 
Takie działanie może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.
3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła 
zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.
4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez 
gwarancji  osiągnięcia oczekiwanych rezultatów ekologicznych.
5. Alternatywne rozwiązania
Zgodnie z zasadą pomocniczości (art. 2 Konstytucji  RP), władze publ iczne powinny dążyć do rozwiązywania problemów w sposób najmniej ingerujący w prawa obywatelskie. Inwestowanie w rozwój transportu publicznego, modernizację systemów grzewczych czy edukację 
ekologiczną to rozwiązania bardziej skuteczne i  społecznie akceptowalne niż SCT. Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu może być uznane za niezgodne z konstytucyjnymi zasadami wolności, równości oraz proporcjonalności. Apeluję o zaniechanie wdrażania 
SCT i  rozważenie bardziej efektywnych, zgodnych z prawem rozwiązań w zakresie ochrony środowiska.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami 
konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:

1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat 
za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w 
przypadku mieszkańców miast objętych SCT.

2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów 
spełniających określone normy emisji , są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie 
może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.

3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o 
nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.

4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia 
oczekiwanych rezultatów ekologicznych.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami 
konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:

1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat 
za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w 
przypadku mieszkańców miast objętych SCT.

2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów 
spełniających określone normy emisji , są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie 
może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.

3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o 
nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.

4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia 
oczekiwanych rezultatów ekologicznych.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:

1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego 
prawa, szczególnie w przypadku mieszkańców miast objętych SCT.

2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów spełniających określone normy emisji, są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. 
Takie działanie może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.

3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła 
zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.

4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez 
gwarancji  osiągnięcia oczekiwanych rezultatów ekologicznych.

5. Alternatywne rozwiązania
Zgodnie z zasadą pomocniczości (art. 2 Konstytucji  RP), władze publ iczne powinny dążyć do rozwiązywania problemów w sposób najmniej ingerujący w prawa obywatelskie. Inwestowanie w rozwój transportu publicznego, modernizację systemów grzewczych czy edukację 
ekologiczną to rozwiązania bardziej skuteczne i  społecznie akceptowalne niż SCT.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami konstytucyjnymi. 
Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:

1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat za 
wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w przypadku 
mieszkańców miast objętych SCT.
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Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów spełniających 
określone normy emisji, są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie może być uznane za 
naruszenie zasady równości wobec prawa.

3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o nieproporcjonalności 
ograniczeń nałożonych na obywateli.

4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
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2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów 
spełniających określone normy emisji , są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie 
może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.

3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o 
nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.

4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia 
oczekiwanych rezultatów ekologicznych.

############# Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:
1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie 
tego prawa, szczególnie w przypadku mieszkańców miast objętych SCT.
2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów spełniających określone normy emisji, są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. 
Takie działanie może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.
3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła 
zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.
4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez 
gwarancji  osiągnięcia oczekiwanych rezultatów ekologicznych.
5. Alternatywne rozwiązania
Zgodnie z zasadą pomocniczości (art. 2 Konstytucji  RP), władze publ iczne powinny dążyć do rozwiązywania problemów w sposób najmniej ingerujący w prawa obywatelskie. Inwestowanie w rozwój transportu publicznego, modernizację systemów grzewczych czy edukację 
ekologiczną to rozwiązania bardziej skuteczne i  społecznie akceptowalne niż SCT. Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu może być uznane za niezgodne z konstytucyjnymi zasadami wolności, równości oraz proporcjonalności. Apeluję o zaniechanie wdrażania 
SCT i  rozważenie bardziej efektywnych, zgodnych z prawem rozwiązań w zakresie ochrony środowiska.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami 
konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:

1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat 
za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w 
przypadku mieszkańców miast objętych SCT.

2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów 
spełniających określone normy emisji , są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie 
może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.

3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o 
nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.

4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia 
oczekiwanych rezultatów ekologicznych.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami 
konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:

1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat 
za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w 
przypadku mieszkańców miast objętych SCT.

2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów 
spełniających określone normy emisji , są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie 
może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.

3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o 
nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.

4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia 
oczekiwanych rezultatów ekologicznych.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:

1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego 
prawa, szczególnie w przypadku mieszkańców miast objętych SCT.

2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów spełniających określone normy emisji, są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. 
Takie działanie może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.

3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła 
zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.

4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez 
gwarancji  osiągnięcia oczekiwanych rezultatów ekologicznych.

5. Alternatywne rozwiązania
Zgodnie z zasadą pomocniczości (art. 2 Konstytucji  RP), władze publ iczne powinny dążyć do rozwiązywania problemów w sposób najmniej ingerujący w prawa obywatelskie. Inwestowanie w rozwój transportu publicznego, modernizację systemów grzewczych czy edukację 
ekologiczną to rozwiązania bardziej skuteczne i  społecznie akceptowalne niż SCT.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami konstytucyjnymi. 
Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:

1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat za 
wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w przypadku 
mieszkańców miast objętych SCT.

2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów spełniających 
określone normy emisji, są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie może być uznane za 
naruszenie zasady równości wobec prawa.

3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o nieproporcjonalności 
ograniczeń nałożonych na obywateli.

4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia oczekiwanych 
rezultatów ekologicznych.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami 
konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:

1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat 
za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w 
przypadku mieszkańców miast objętych SCT.

2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów 
spełniających określone normy emisji , są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie 
może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.

3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o 
nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.

4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia 
oczekiwanych rezultatów ekologicznych.

############# Uważam, że Kraków nie powinien być objęty żadną Strefą Czystego Transportu. Uważam, że samochody mieszkańców powinny jeździć do ich tzw. śmierci technicznej. Jako mechanik samochodowy (staż 50 lat) o stanie samochodu decyduje nie jego data produkcji  a stan techniczny. Często tzw. nowe auta emitują więcej zanieczyszczeń niż zadbane stare auta. Bardzo źle. Ludzie dojeżdżający do pracy w Krakowie nie przyjeżdżają starymi autami, bo to ich hobby, ale konieczność ekonomiczna. Nie stać ich na nowe 
samochody. Ich wysokie ceny są sztucznie podnoszone przez producentów.

Podtrzymuję moją opinię przedstawioną powyżej. Pomysł SCT to nie dbałość o ekologię, ale nabijanie kasy bogatym producentom aut i reperowanie 
budżetu miasta. 

############# Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:
1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie 
tego prawa, szczególnie w przypadku mieszkańców miast objętych SCT.
2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów spełniających określone normy emisji, są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. 
Takie działanie może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.
3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła 
zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.
4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez 
gwarancji  osiągnięcia oczekiwanych rezultatów ekologicznych.
5. Alternatywne rozwiązania
Zgodnie z zasadą pomocniczości (art. 2 Konstytucji  RP), władze publ iczne powinny dążyć do rozwiązywania problemów w sposób najmniej ingerujący w prawa obywatelskie. Inwestowanie w rozwój transportu publicznego, modernizację systemów grzewczych czy edukację 
ekologiczną to rozwiązania bardziej skuteczne i  społecznie akceptowalne niż SCT. Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu może być uznane za niezgodne z konstytucyjnymi zasadami wolności, równości oraz proporcjonalności. Apeluję o zaniechanie wdrażania 
SCT i  rozważenie bardziej efektywnych, zgodnych z prawem rozwiązań w zakresie ochrony środowiska.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami 
konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:
1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat 
za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w 
przypadku mieszkańców miast objętych SCT.
2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów 
spełniających określone normy emisji , są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie 
może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.
3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o 
nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.
4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia 
oczekiwanych rezultatów ekologicznych.
5. Alternatywne rozwiązania
Zgodnie z zasadą pomocniczości (art. 2 Konstytucji  RP), władze publ iczne powinny dążyć do rozwiązywania problemów w sposób najmniej ingerujący w 
prawa obywatelskie. Inwestowanie w rozwój transportu publicznego, modernizację systemów grzewczych czy edukację ekologiczną to rozwiązania 
bardziej skuteczne i  społecznie akceptowalne niż SCT. Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu może być uznane za niezgodne z 
konstytucyjnymi zasadami wolności, równości oraz proporcjonalności. Apeluję o zaniechanie wdrażania SCT i  rozważenie bardziej efektywnych, zgodnych 
z prawem rozwiązań w zakresie ochrony środowiska.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami 
konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:
1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat 
za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w 
przypadku mieszkańców miast objętych SCT.
2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów 
spełniających określone normy emisji , są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie 
może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.
3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o 
nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.
4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia 
oczekiwanych rezultatów ekologicznych.
5. Alternatywne rozwiązania
Zgodnie z zasadą pomocniczości (art. 2 Konstytucji  RP), władze publ iczne powinny dążyć do rozwiązywania problemów w sposób najmniej ingerujący w 
prawa obywatelskie. Inwestowanie w rozwój transportu publicznego, modernizację systemów grzewczych czy edukację ekologiczną to rozwiązania 
bardziej skuteczne i  społecznie akceptowalne niż SCT. Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu może być uznane za niezgodne z 
konstytucyjnymi zasadami wolności, równości oraz proporcjonalności. Apeluję o zaniechanie wdrażania SCT i  rozważenie bardziej efektywnych, 
zgodnych z prawem rozwiązań w zakresie ochrony środowiska.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:
1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego 
prawa, szczególnie w przypadku mieszkańców miast objętych SCT.
2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów spełniających określone normy emisji, są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. 
Takie działanie może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.
3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła 
zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.
4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez 
gwarancji  osiągnięcia oczekiwanych rezultatów ekologicznych.
5. Alternatywne rozwiązania
Zgodnie z zasadą pomocniczości (art. 2 Konstytucji  RP), władze publ iczne powinny dążyć do rozwiązywania problemów w sposób najmniej ingerujący w prawa obywatelskie. Inwestowanie w rozwój transportu publicznego, modernizację systemów grzewczych czy edukację 
ekologiczną to rozwiązania bardziej skuteczne i  społecznie akceptowalne niż SCT. Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu może być uznane za niezgodne z konstytucyjnymi zasadami wolności, równości oraz proporcjonalności. Apeluję o zaniechanie wdrażania 
SCT i  rozważenie bardziej efektywnych, zgodnych z prawem rozwiązań w zakresie ochrony środowiska.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami konstytucyjnymi. 
Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:
1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat za 
wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w przypadku 
mieszkańców miast objętych SCT.
2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów spełniających 
określone normy emisji, są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie może być uznane za 
naruszenie zasady równości wobec prawa.
3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o nieproporcjonalności 
ograniczeń nałożonych na obywateli.
4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia oczekiwanych 
rezultatów ekologicznych.
5. Alternatywne rozwiązania
Zgodnie z zasadą pomocniczości (art. 2 Konstytucji  RP), władze publ iczne powinny dążyć do rozwiązywania problemów w sposób najmniej ingerujący w prawa 
obywatelskie. Inwestowanie w rozwój transportu publicznego, modernizację systemów grzewczych czy edukację ekologiczną to rozwiązania bardziej skuteczne 
i  społecznie akceptowalne niż SCT. Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu może być uznane za niezgodne z konstytucyjnymi zasadami 
wolności, równości oraz proporcjonalności. Apeluję o zaniechanie wdrażania SCT i  rozważenie bardziej efektywnych, zgodnych z prawem rozwiązań w zakresie 
ochrony środowiska.a.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami 
konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:
1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat 
za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w 
przypadku mieszkańców miast objętych SCT.
2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów 
spełniających określone normy emisji , są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie 
może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.
3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o 
nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.
4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia 
oczekiwanych rezultatów ekologicznych.
5. Alternatywne rozwiązania
Zgodnie z zasadą pomocniczości (art. 2 Konstytucji  RP), władze publ iczne powinny dążyć do rozwiązywania problemów w sposób najmniej ingerujący w 
prawa obywatelskie. Inwestowanie w rozwój transportu publicznego, modernizację systemów grzewczych czy edukację ekologiczną to rozwiązania 
bardziej skuteczne i  społecznie akceptowalne niż SCT. Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu może być uznane za niezgodne z 
konstytucyjnymi zasadami wolności, równości oraz proporcjonalności. Apeluję o zaniechanie wdrażania SCT i  rozważenie bardziej efektywnych, 
zgodnych z prawem rozwiązań w zakresie ochrony środowiska.

############# Żadnej strefy czystego transportu Żadnej strefy czystego transportu Żadnej strefy czystego transportu Żadnej strefy czystego transportu Żadnej strefy czystego transportu Żadnej strefy czystego transportu
############# Strefa jeśl i już, to powinna być w scisłym centrum miasta. Tak jak w innych europejskich miastach. Wprowadzanie strefy obejmującej całe miasto to czysty ABSURD. Absurd na światową skale... Strefa powinna byc w centrum miasta, tak jak w innych europejskich krajach!! Miało być EURO 5... Jak można zabraniac dojechac pod własny dom? Żałosne... Po opłacie bedą eko?
############# Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:

1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie 
tego prawa, szczególnie w przypadku mieszkańców miast objętych SCT.
2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów spełniających określone normy emisji, są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. 
Takie działanie może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.
3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła 
zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.
4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez 
gwarancji  osiągnięcia oczekiwanych rezultatów ekologicznych.
5. Alternatywne rozwiązania
Zgodnie z zasadą pomocniczości (art. 2 Konstytucji  RP), władze publ iczne powinny dążyć do rozwiązywania problemów w sposób najmniej ingerujący w prawa obywatelskie. Inwestowanie w rozwój transportu publicznego, modernizację systemów grzewczych czy edukację 
ekologiczną to rozwiązania bardziej skuteczne i  społecznie akceptowalne niż SCT.
Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu może być uznane za niezgodne z konstytucyjnymi zasadami wolności, równości oraz proporcjonalności. Apeluję o zaniechanie wdrażania SCT i  rozważenie bardziej efektywnych, zgodnych z prawem rozwiązań w zakresie 
ochrony środowiska.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami 
konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:
1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat 
za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w 
przypadku mieszkańców miast objętych SCT.
2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów 
spełniających określone normy emisji , są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie 
może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.
3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o 
nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.
4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia 
oczekiwanych rezultatów ekologicznych.
5. Alternatywne rozwiązania
Zgodnie z zasadą pomocniczości (art. 2 Konstytucji  RP), władze publ iczne powinny dążyć do rozwiązywania problemów w sposób najmniej ingerujący w 
prawa obywatelskie. Inwestowanie w rozwój transportu publicznego, modernizację systemów grzewczych czy edukację ekologiczną to rozwiązania 
bardziej skuteczne i  społecznie akceptowalne niż SCT. Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu może być uznane za niezgodne z 
konstytucyjnymi zasadami wolności, równości oraz proporcjonalności. Apeluję o zaniechanie wdrażania SCT i  rozważenie bardziej efektywnych, zgodnych 
z prawem rozwiązań w zakresie ochrony środowiska.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami 
konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:
1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat 
za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w 
przypadku mieszkańców miast objętych SCT.
2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów 
spełniających określone normy emisji , są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie 
może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.
3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o 
nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.
4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia 
oczekiwanych rezultatów ekologicznych.
5. Alternatywne rozwiązania
Zgodnie z zasadą pomocniczości (art. 2 Konstytucji  RP), władze publ iczne powinny dążyć do rozwiązywania problemów w sposób najmniej ingerujący w 
prawa obywatelskie. Inwestowanie w rozwój transportu publicznego, modernizację systemów grzewczych czy edukację ekologiczną to rozwiązania 
bardziej skuteczne i  społecznie akceptowalne niż SCT. Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu może być uznane za niezgodne z 
konstytucyjnymi zasadami wolności, równości oraz proporcjonalności. Apeluję o zaniechanie wdrażania SCT i  rozważenie bardziej efektywnych, 
zgodnych z prawem rozwiązań w zakresie ochrony środowiska..

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:
1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego 
prawa, szczególnie w przypadku mieszkańców miast objętych SCT.
2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów spełniających określone normy emisji, są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. 
Takie działanie może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.
3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła 
zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.
4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez 
gwarancji  osiągnięcia oczekiwanych rezultatów ekologicznych.
5. Alternatywne rozwiązania
Zgodnie z zasadą pomocniczości (art. 2 Konstytucji  RP), władze publ iczne powinny dążyć do rozwiązywania problemów w sposób najmniej ingerujący w prawa obywatelskie. Inwestowanie w rozwój transportu publicznego, modernizację systemów grzewczych czy edukację 
ekologiczną to rozwiązania bardziej skuteczne i  społecznie akceptowalne niż SCT. Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu może być uznane za niezgodne z konstytucyjnymi zasadami wolności, równości oraz proporcjonalności. Apeluję o zaniechanie wdrażania 
SCT i  rozważenie bardziej efektywnych, zgodnych z prawem rozwiązań w zakresie ochrony środowiska.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami konstytucyjnymi. 
Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:
1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat za 
wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w przypadku 
mieszkańców miast objętych SCT.
2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów spełniających 
określone normy emisji, są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie może być uznane za 
naruszenie zasady równości wobec prawa.
3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o nieproporcjonalności 
ograniczeń nałożonych na obywateli.
4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia oczekiwanych 
rezultatów ekologicznych.
5. Alternatywne rozwiązania
Zgodnie z zasadą pomocniczości (art. 2 Konstytucji  RP), władze publ iczne powinny dążyć do rozwiązywania problemów w sposób najmniej ingerujący w prawa 
obywatelskie. Inwestowanie w rozwój transportu publicznego, modernizację systemów grzewczych czy edukację ekologiczną to rozwiązania bardziej skuteczne 
i  społecznie akceptowalne niż SCT. Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu może być uznane za niezgodne z konstytucyjnymi zasadami 
wolności, równości oraz proporcjonalności. Apeluję o zaniechanie wdrażania SCT i  rozważenie bardziej efektywnych, zgodnych z prawem rozwiązań w zakresie 
ochrony środowiska.

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami 
konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:
1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat 
za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w 
przypadku mieszkańców miast objętych SCT.
2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów 
spełniających określone normy emisji , są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie 
może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.
3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o 
nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.
4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia 
oczekiwanych rezultatów ekologicznych.
5. Alternatywne rozwiązania
Zgodnie z zasadą pomocniczości (art. 2 Konstytucji  RP), władze publ iczne powinny dążyć do rozwiązywania problemów w sposób najmniej ingerujący w 
prawa obywatelskie. Inwestowanie w rozwój transportu publicznego, modernizację systemów grzewczych czy edukację ekologiczną to rozwiązania 
bardziej skuteczne i  społecznie akceptowalne niż SCT.
Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu może być uznane za niezgodne z konstytucyjnymi zasadami wolności, równości oraz 
proporcjonalności. Apeluję o zaniechanie wdrażania SCT i  rozważenie bardziej efektywnych, zgodnych z prawem rozwiązań w zakresie ochrony 



############# Granice SCT muszą kończyć tylko i  wyłącznie zaraz po wyjeździe ze starego miasta. Granicy SCT powinni być na końcu starego miasta. Na przykład ulica Basztowa. Tam mamy dużo autobusów i przystanków tramwajowych, skąd możemy 
dojechać w inne części Krakowa.

Te standardy są dość restrykcyjne. Niestety ponad 80% mieszkańców Krakowa zostaną pozbawieni  możliwości korzystania z własnego transportu. 
Wymagania do dIesli  mogą zostać Euro 4, Benzyna Euro 2.

Dla mieszkańców Krakowa ten okres mógł być na 10 lat lub bezterminowo. Płacimy podatki w Krakowie żeby korzystać z dróg publ icznych. To rozwiązanie jest bez sensu. Wpłacone środki nie poprawią jakości powietrza. Dla mieszkańców nie powinny być strefy i  opłaty. One muszą być zwolnione od 
opłat. 

Wprowadzenie Stref Czystego Transportu (SCT) budzi poważne wątpliwości pod względem zgodności z obowiązującym prawem oraz zasadami 
konstytucyjnymi. Poniżej przedstawiam argumentację prawną wskazującą na istotne problemy związane z tym rozwiązaniem:
1. Naruszenie konstytucyjnego prawa do wolności poruszania się
Zgodnie z art. 52 Konstytucji  RP, każdemu obywatelowi przysługuje prawo do swobodnego przemieszczania się po terytorium kraju. Wprowadzenie opłat 
za wjazd do strefy SCT lub całkowite wykluczenie określonych pojazdów może stanowić nieproporcjonalne ograniczenie tego prawa, szczególnie w 
przypadku mieszkańców miast objętych SCT.
2. Zasada równości wobec prawa (art. 32 Konstytucji  RP)
Wprowadzenie SCT prowadzi do nierównego traktowania obywateli. Osoby mniej zamożne, które nie mogą pozwolić sobie na zakup pojazdów 
spełniających określone normy emisji , są w praktyce wykluczane z możliwości korzystania z infrastruktury miejskiej na równi z innymi. Takie działanie 
może być uznane za naruszenie zasady równości wobec prawa.
3. Niedochowanie zasady proporcjonalności
Zgodnie z orzecznictwem Trybunału Konstytucyjnego, każda ingerencja w prawa i  wolności obywatelskie musi być proporcjonalna, tj. adekwatna do 
zakładanych celów. SCT, jako rozwiązanie skupione jedynie na ruchu samochodowym, pomija inne znaczące źródła zanieczyszczeń, takie jak ogrzewanie 
budynków czy przemysł. W rezultacie skuteczność tego rozwiązania w poprawie jakości powietrza jest dyskusyjna, co może świadczyć o 
nieproporcjonalności ograniczeń nałożonych na obywateli.
4. Brak ekonomicznego i  środowiskowego uzasadnienia
Zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju (art. 5 Konstytucji RP), działania administracyjne powinny łączyć potrzeby ochrony środowiska z rozwojem 
gospodarczym i społecznym. SCT nakłada znaczne obciążenia finansowe na obywateli  i  lokalnych przedsiębiorców, bez gwarancji  osiągnięcia 
oczekiwanych rezultatów ekologicznych.
5. Alternatywne rozwiązania
Zgodnie z zasadą pomocniczości (art. 2 Konstytucji  RP), władze publ iczne powinny dążyć do rozwiązywania problemów w sposób najmniej ingerujący w 
prawa obywatelskie. Inwestowanie w rozwój transportu publicznego, modernizację systemów grzewczych czy edukację ekologiczną to rozwiązania 
bardziej skuteczne i  społecznie akceptowalne niż SCT.
Podsumowując, wprowadzenie Stref Czystego Transportu może być uznane za niezgodne z konstytucyjnymi zasadami wolności, równości oraz 
proporcjonalności. Apeluję o zaniechanie wdrażania SCT i  rozważenie bardziej efektywnych, zgodnych z prawem rozwiązań w zakresie ochrony 
środowiska.

############# W ogóle jej nie wprowadzać. Wszystkie Park and Ride w Krakowie. Wyciąganie od ludzi pieniędzy jest słabe.
############# Obszar Starego Miasta Euro 3,  nie wszystkich ludzi stać na nowsze auto Dla wszystkich kierowców,  również poza Krakowem Brak opłat,  ludzie pracują w Krakowie i  w niektóre miejsca , czy np przy pracy zmianowej dojazd jest możliwy tylko autem. 
############# Nie godzę się na takie rozwiązanie !!! Miasto ma  uc dla nas wszystkich a nie tylko dla "bogatych"... Normy euro dla samochodów to czysta fikcja. W sprzedaży są nowe SUV-y, z si lnikami dużej pojemności spełniające normy Euro ale i lość zanieczyszczeń 

jakie produkują te auta przekracza wielokrotnie tą która produkuje auto z niższa normą mniejsze gabarytowo które nie b3dsie mogło poruszać się po 
Krakowie

Tak. Mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość korzystania ze swoich aut, przynajmniej jednego. Może należy jakoś ograniczyć i lość samochodów przypadająca na mieszkańca/mieszkanie... Kwota podana za tą możliwość jest nierealna. Znów wracamy do tego że "bogatym" wolno wszystko.  Instytucje kościelne zawsze były blisko "króla"... nie podoba mi się to. 

############# tylko obszar ścisłego centrum i Kazimierz tylko obszar ścisłego centrum i Kazimierz problemem są korki a nie standardy emisji  Euro Niesamowite - jak zadbano o mieszkańców - zróbcie 4 - wtedy w wyborach Prezydent zapewne zostanie doceniony.
5 lat - przypadek?

Wymuszenie rozbójnicze. Wszyscy posiadacze legitymacji  PO, PIS, PLS itp - dożywotnio zwolniona z wszelkich wymagań.

############# Przykład SCT wprowadzonej kilka lat temu na Kazimierzu uwidocznił wszystkie absurdy tego projektu (mieszkańcy Kazimierza czekali  tygodniami, aż jakiś hydraulik czy elektryk przyjedzie naprawić awarię - gdyż większość z nich, jak tylko usłyszała lokalizacje zlecenia 
rezygnowała z wykonania zlecenia, twierdząc że nie będą na "plecach" nosić dwa kilometry narzędzi). Powietrze nie zna granic i  tak będzie się przemieszczać gdzie wiatr zawieje - a największym problemem Krakowa jest zabudowanie wszystkich naturalnych ciągów 
przewietrzania miasta. Za wprowadzenie SCT zapłacą wszyscy mieszkańcy Krakowa, nawet ci  co twierdzą, że nie mają własnego samochodu i  korzystają z komunikacji miejskiej. Wiele firm świadczących usługi budowlano-remontowe, zrezygnuje z wykonywania usług w centrum 
miasta jeśl i nie będą mogli  wjechać do niego - a te, które zakupią nowe pojazdy elektryczne, przeniosą wysokie koszty poniesione z zakupem na swoich klientów. To samo dotyczy wszystkich dostawców dostarczających swoje produkty do miasta, rolnik z Igołomi czy 
Wawrzeńczyc jeśl i już zainwestuje w nowy elektryczny samochód dostawczy, to podniesie ceną za "sałatę czy pietruszkę".

Kraków miał już w swojej histori i  strefę dla lepszych i  gorszych (podludzi - getto), a po ulicach jeździły tramwaje z wydzielonymi miejscami tylko dla ... . 
Strefa Czystego Transportu jest też rodzajem dyskryminacji osób ze względu na status posiadania starszego samochodu. Do czego to doprowadzi? Po SCT 
może ktoś "mądry" wprowadzi następną strefę tylko dla blondynów lub łysych. SCT jest zaprzeczeniem promowania miasta Krakowa jako otwartego i  
przyjaznego dla wszystkich.

Prawo nie może działać wstecz. Każdy pojazd spełniający normę Euro, która obowiązywała w momencie jego produkcji, a jest zarejestrowany - jest 
dopuszczony do ruchu. Dzisiaj te pojazdy, które posiadają normę Euro 6, za ki lka lat nie będą spełniać następnych wyższych norm i co wtedy, też zostaną 
wykluczone z użytkowania? Dzisiaj Urząd Miasta Krakowa rejestruje pojazd - wydaje dowód rejestracyjny, który jest potwierdzeniem dopuszczenia do 
ruchu po publicznych drogach, a jutro ten sam urząd zabrania z korzystania z samochodu. Nikt tutaj nie wspomina o ograniczeniu konstytucyjnego 
prawa do dysponowania prywatną własnością

Biedniejszy mieszkaniec Krakowa posiadający np. Fiata Seicento z normą Euro 2, używanego okazjonalnie zostanie postawiony bez możliwości posiadania własnego pojazdu. Po pięciu latach,  jeśl i  teraz go nie było stać na drogi nowy samochód - zostanie wykluczony 
społecznie, bo raczej nie kupi nowego pojazdu. 

Jeśli   przez pięć lat mieszkaniec będzie mógł używać swój samochód, a wziął na jego zakup 6-cio letni kredyt, to co ma z nim zrobić po tym okresie - 
zezłomować czy sprzedać poniżej wartości rynkowej?

############# Zdecydowanie do Strefy powinny być wpuszczane wszystkie samochody. Strefa w takiej formie do dyskryminacja osób ze starszymi samochodami, których nie stać na zakup nowszych. Jeżeli  samochód ma ważne badania techniczne powinien być wpuszczany do Strefy. Strefa to zły pomysł - dyskryminuje osoby ze starszymi samochodami, jeżeli  pojazd ma ważne badania techniczne powinien móc wjechać wszędzie. Jestem przeciwny dyskryminacji  starszych samochodów wyprodukowanych przed 2004 r. Wszędzie powinny móc wjechać. To dyskryminacja osób mieszkających poza Krakowem. Każdy powinien mieć możliwość wjazdu bez względu na to jaki pojazd posiada. Wiele osób pracuje w Krakowie, robi tam zakupy. Wprowadzenie strefy to zły pomysł, spowoduje to spadek obrotów firm, sklepów, 
restauracji , mających siedzibę w Krakowie

To też złe rozwiązanie, kolejny podatek, kolejna danina. To dyskryminacja osób biedniejszych. Strefa to zły pomysł. Jestem absolutnie przeciwny dyskryminowaniu osób mających starsze samochody. W żaden sposób nie poprawi to jakości 
powietrza. Każdy samochód z ważnymi badaniami technicznymi bez względu na wiek, powinien móc wjechać do Krakowa.

############# Pewnym kompromisem mołaby być na początku pokrycie strefą SCT tylko ścisłego centrum (strefa A) i  bazując na pierwszych doświadczeniach poszerzana zależnie od sytuacji. Upi lnowanie całego miasta będzie trudne, albo będzie to martwy przepis. czasami to jest niewystarczające, nowe auto z uszkodzonym silnikiem także ma ogromną emisję, 
wg mnie stacje kontroli  pojazdów powinny na poważnie badać emisję z aut i  spowodować, że auta z uszkodzonymi si lnikami, które "czuć" na drodze 
będą naprawiane

mieszkańcy okolicznych miejscowości są poszkodowani, a są niemniejszym powodem, dla którego miasto się prężnie rozwija, nie sprowadzałbym tego tylko do płacenia podatków, 
powodem dla którego zagraniczne korporacje otwierają biuro w Krakowie jest dostęp do "wykształconych i  dużych zasobów ludzkich w przyzwoitej cenie", samo miasto Kraków oferuje około 1mln mieszkańców, moja firma - globalna amerykańska korporacja pokazuje swoim 
klientom statystki dotyczące krakowskiego biura jako dostępnych 4mln ludzi w granicach dojazdu do Krakowa
ludzie mieszkający dookoła Krakowa płacą podatki w swoich miejscowościach, mieszkańcy Krakowa także jeżdżą (wycieczki, weekendy, rodzina, sprawy zawodowwe) do tych miejsc i  oczekują: infrastruktury, zadbanych miejsc, rozwiniętych placów zabaw, chodników, dbania o 
środowisko, więc wszyscy korzystają z rozwoju samego miasta jak i  aglomeracji  krakowskiej

############# Dojazd do pracy m.in. do MPK na ul. Brożka.
Dużo osób tam pracuje a godziny pracy zaczynają się już od 3 rano a niestety transport zbiorowy o tej godzinie nie funkcjonuje

Że względu na moją pracę jestem za wprowdzeniem takiego rozwiązania Grupa pracująca w służbie miastu np. Policja,  Straż miejska,  MPK, MPO itp

############# Zakaz wjazdu dla osób bez rejestracji  krakowskiej do całego miasta proponuje Można by zrobić parking w Rzeszowie i  dojeżdżać pociągiem Zakaz jazdy suwów i kobiet kierowców wprowadzić od 1 lutego 2025 super 1500zł za godzinę wjazdu do Krakowa Bezrobotni powinni być zwolnieni  z zakazów
############# Strefa powinna być od alei trzech wieszczy w kierunku rynku Dojazd powinien być do wszystkich park & raid Nie ważne jakie euro ważne żeby auto było sprawne i  spełniało normy podane przez producenta bo jeździ dużo niesprawnych aut które mają euro 5 a 

kopcą gorzej niż euro2 
Mieszkańcy powinni  być zwolnieni z sct bo płacą tu podatki i nikt nie powinien im zakazywać jazdy swoim samochodem po swoim mieście To może już całkowicie zakazać przyjazdu turystom, studentom, chorym na leczenie z okolicznych miejscowości. To o co chodzi o czyste powietrze czy pieniądze 

i  na co pójdą te zarobione srodki,na czyste powietrze czy kasy miasta?
Wszystkie auta zarejestrowane przez mieszkańców w Krakowie. Renciści, inwalidzi.

############# w granicach strefy wyłącznie Stare Miasto benzyna: rok produkcji 2006, EURO 4; diesel: rok produkcji  2011, Euro 5
############# Uważam, że nie powinno być jej wcale, a jeżeli  już to powinna być mniej restrykcyjna.

Nie wszystkich stać na zakup i  później utrzymanie nowych samochodów, to jest dyskryminacja osób mniej majętnych, pozbawianie ich możliwości swobodnego poruszania się, powoduje dalsze zubożenie np. nie mogąc dotrzeć do miejsca pracy (komunikacja miejska nie 
zawsze jest możliwa lub jest dodatkowo wydłużająca czas dotarcia). Nakładanie kolejnych obowiązków nie dając nic w zamian. 
Mogłaby dotyczyć tylko ścisłego centrum miasta 

Powinno to być nie ki lka miejsc, ale WSZYSTKIE miejsca dotyczące ochrony zdrowia, leczenia, rehabil itacji , i tp. dla wszystkich osób nie tylko seniorów;  
WSZYSTKIE miejsca gdzie znajdują się Urzędy Miasta i  Województwa

Nie powinno być ograniczeń, pojazdy starsze z biegiem eksploatacji przestają być użytkowane.
Jeżeli  już to mogłoby dotyczyć nowo zakupionych pojazdów, kupujący wie jakie są przepisy i  świadomie decyduje się na zakup pojazdu, w tej propozycji  
prawo działa wstecz, kupując pojazd nie było wiadomo, że za X lat zakażą poruszania się tym pojazdem.

Dla mieszkańców powinno być to BEZTERMINOWE wyłączenie. Kategorycznie ŻLE, to wprowadzenie kolejnych podatków, opłat, które oczywiście rozpłyną się lub zostaną skonsumowane przez system ich poboru. Jestem przeciwko SCT!

############# Centrum Miasta Galerie nie mam A dlaczego to nie zmniejszy smogu jak wszyscy to wszyscy nie zgadzam się Wszyscy powinni  być traktowani równo jeżeli  mamy dbać o czyste powietrze
############# SCT nie powinno zostać wprowadzone. SCT nie powinno zostać wprowadzone. SCT nie powinno zostać wprowadzone. SCT nie powinno zostać wprowadzone. SCT nie powinno zostać wprowadzone. SCT nie powinno zostać wprowadzone.
############# Jestem przeciwko strefie czystego transportu Każdy powinien mieć możliwość dojechać w każde miejsce w mieście bez względu na to jakim jeździ autem Strefa czystego transportu to najgłupszy pomysł rządzących wszystko przeciwko ludziom mieszkańcom obywatelom- Jak wprowadzicie te durne przepisy 

to wyborcy was rozliczą przy urnach!!!!
Jestem przeciwko strefie czystego transportu Rozbój w biały dzień Jestem przeciwko strefie czystego transportu!!!!!

############# Sct jedynie wokół 1 obwodnicy, Ew zakaz wjazdu wokół 2 obwodnicy dla samochodów poniżej euro 3/4 Zasady powinny być równe dla wszystkich Zasad należy się trzymać, a nie wprowadzać przepustki za opłatą Zwolnienie zabytków, wszystkie inne powinny mieć zakaz niezależnie od przeznaczenia
############# Zbyt wyśrubowane standardy, zaleca się powrót do pierwotnej wersji  tj. Euro 5 na początek Powinny być jeszcze złagodzenia przepisów dla posiadaczy karty dużej rodziny. Rodziny posiadające więcej dzieci nie mogą sobie pozwolić często na zakup dużego auta w miarę nowego (np. vw transporter), a benzynowych wersji  takich aut nie ma. Powinien być zniesiony 

warunek rejestracji  pojazdu przed wejściem w życie przepisu.
Opłata powinna być mniejsza Posiadacze Karty Dużej Rodziny

############# Przeciwny Strefie Czystego Transportu  powoduje drożyznę Powoduje ograniczenia mieszkańcom sprzeciw temu projektowi Standardy wyśrubowane i  nie adekwatne do emisji  Euro Referendum o większej skali  żeby każdy się wypowiedział Nie przemyślane  Brak kosztów dla gospodarki Krakowa
############# SCT powinna w pierwszym okresie obejmować obszary o słabym przewietrzaniu na podstawie modeli numerycznych. Całe miasto należy pokryć siecią czuników NOx, a następnie zakres strefy dostosowywać corocznie do faktycznych przekroczeń norm w roku poprzednim. SCT powinna zezwalać także na dojazd do naważniejszych budynków publicznych (kompleks administracyjny przy sądach), szpitali  oraz każdego parkingu 

P&R. 
Standard emisji  opisuje efektywność spalania, nie mierzoną w l iczbach bezwzględnych i lość emitowanych zanieczyszczeń. Emisja NOx powinna być 
zważona emisją spalin, a SCT odciąć 20% pojazdów które na każdą godzinę pracy si lnika emitują nawięcej NOx. Miarą powinien być gram NOx/godzinę. 
W przypadku braku takich danych, g/km.

5 lat to absolutne minimum. Uchwała powinna być rewidowana co roku, z oceną stopnia spełnienia jej założeń Rozwiązanie jest kolejnym mechanizmem faktycznie dyskrymunującym ze względu na zamożność Pojazdy komunikacji  miejskiej powinny podlegać SCT bez wyłączenia. Skoro Miasto Kraków nakłada ograniczenia, powinno zacząć od siebie.

############# Granice strefy nie powinny być zmienione. Uważam że spod SCT powinny zostać wyłączone osoby ze względu na zarobki nie tylko model samochodu . Uważam że ostrzejsze nawet wymogi powinny dotyczyć osób bogatych ,które poprostu stać na zmianę auta, a także radnych miasta jako że oni to zaproponowali  niech 
dadzą dobry przykład. Uważam że miasto nie powinno zmuszać ludzi których na nowe auto nie stać do zmiany nawyków- jest to poprosu dyskryminacja ze względu na zarobki i status.

Negatywnie ponieważ jest znacznie więcej czynników które powinny zostać wzięte pod uwagę. 

############# Ściśle Centrum Dlaczego ten sam model auta z 2014 jest ok, a z 2013 nie? Co z autami mieszkańców Krakowa, którzy mają je zameldowane zagranicą?
############# SCT na takim obszarze to czysty absurd. Równie dobrze strefę można wyznaczyć na obszarze plant. Usytuowanie Krakowa jest największym problemem, ponieważ ustawienie SCT na obszarze całego miasta pewnie zwiększy zanieczyszczenie w miejscowościach ościennych a to 

przy niekorzystnych warunkach spowoduje zawieszenie tych zanieczyszczeń  nad Krakowem.
Mogę jeździć po całym Krakowie i  tłumaczyć że szukam drogi do szpitala, po prostu głupota. Nie popieram takiego rozwiązania Patrząc na inne kraje to po pięciu czy siedmiu latach zaczniemy zamykać SCT Jest to zwykła grabież. Uderzy to raczej w tych których nie stać na nowsze auta.  SCT to wymysł UE nie mający nic wspólnego z ochroną środowiska. Takie przedłużanie możliwości poruszania się aut nie spełniających norm nie ma 

sensu. Lepiej powinniśmy skupić się  mądrej rozbudowie miasta ( choć na to to już pewnie za późno) oraz na dużych zakładach emitujących 
############# Tylko w obrębie ścisłego centrum Krakowa. Strefa, czyli  inaczej wydzielona część powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum miasta! Euro 4 dla wszystkich. TAK Pracownicy dojeżdżający do pracy w Krakowie!
############# Władze m. Krakowa zapominają o swej powinności. Zapominają o tym, że mają służyć obywatelom, zachowują się tak jakby były właścicielami folwarku - Kraków, a mieszkańcy Krakowa byli  ich niewolnikami. Mieszkańcy Krakowa są wolnymi ludźmi, mają rodziny zamieszkałe 

poza Krakowem, mają znajomych mieszkających poza Krakowem, a takie działania władz utrudniają kontakty z rodzinami i  znajomymi. Część obywateli  spoza Krakowa z pewnością będzie omijała to miejsce jak śmierdzące g.... ale spora część będzie jednak przyjeżdżała, a nie 
mogąc wjechać do Krakowa będzie zatrzymywać się na obszarach możliwie najbliższych granic strefy. Nietrudno sobie wyobrazić jakie będzie nastawienie mieszkańców tych rejonów do tej grupy przyjezdnych. Równie łatwo jest przewidzieć jakie będzie nastawienie obywateli  
nie mogących poruszać się swobodnie po Krakowie do Krakowian. Nie zdziwiło by mnie gdyby na granicach innych miejscowości pojawiły się znaki drogowe zakazu ruchu opatrzone dodatkowo tablicą z napisem "DOTYCZY KRAKOWIAN". Akceptacja to wyrażenie zgody na to by 
Kraków stał się gettem mieszkańców Krakowa.

Kraków nie jest państwem w państwie tylko miastem w Polsce, a zatem poruszanie się po Krakowie powinno być możliwe tak jak w każdym innym miejscu 
Polski.

Normy emisji  Euro to bardzo zagadkowy problem. Podstawowym kryterium ilości spalin jest i lość spalonego paliwa. Niezbyt pilny uczeń dowiaduje się, 
że w wyniku spalania węglowodorów otrzymujemy dwutlenek węgla i  wodę. Przy niecałkowitym spalaniu węglowodorów pojawia tlenek węgla (czad) i  
węgiel (sadza). Aby wyeliminować ze spalin tlenek węgla i  węgiel stosowane są katalizator mające za zadanie dopalić (utlenić) te dwa składniki w 
wyniku czego otrzymujemy dwutlenek węgla. Jeśli  chodzi o fi ltry cząstek stałych DPF i  GPF to ich zadaniem jest czasowe zgromadzenie sadzy, która 
zostaje spalona tyle , że w innym miejscu przy większej prędkości pojazdu. Zazwyczaj spalenie to nie jest całkowite o czym świadczy chmura dymu 
wylatująca z rury wydechowej. Wracając do zagadkowości norm Euro pojawia się pytanie jak to jest możliwe by samochód spalający 15-19 l itrów 
paliwa na 100 kilometrów był bardziej ekologiczny od samochodu spalającego 3-4 l itry paliwa na 100 kilometrów? Jeśli  chodzi o pojawianie się w 
spalinach śladowych i lości tlenów siarki i tlenków azotu to ten problem powinni  rozwiązywać producenci paliw. 

Pięć lat i  co dalej. Myślę, że niektórzy mieszkańcy m. Krakowa nie wyprowadzą się z Krakowa, nadal będą żyli  i  będą posiadali  pojazdy posiadane obecnie. Akceptacja tego punktu projektu to wyrażenie zgody na otrzymanie ciosu w twarz po upływie tego okresu. Hipokryzja! Jeśli  zapłacisz to nie będziesz zanieczyszczał środowiska.

############# Całkowita l ikwidacja granic strefy. Cały obszar miasta powinien zostać wyłączony z "Strefy". Nic takiego nie powinno nigdy powstać. Żadnych obostrzeń dotyczących standardów emisji  "Euro" i  roku produkcji  samochodów. SCT nie powinna powstać. Skandaliczne. Strefa nie powinna powstać. SCT nie powinna powstać.
############# Należy zmodyfikować obszar SCT: ograniczenie granic Strefy do obszaru ścisłego centrum Miasta Krakowa - teren ogranizony od południa rzeką Wisłą; od zachodu i  północnego zachodu Alejami Trzech Wieszczów; od północy Al. 29 Listopada; od Wschodu l inią kolejową E91. Ograniczenie oddziaływania SCT do do ścisłego centrum miasta Krakowa określonego w odpowiedzi na pytanie 1 znacząco ogranicza l iczbę miejsc 

niezbędnych do wyłączenia.
Zgadzam się z ograniczeniami pod warunkiem ograniczenia SCT do ścisłego centrum miasta Krakowa określonego w odpowiedzi na pytanie 1. Pod warunkiem ograniczenia SCT do ścisłego centrum miasta Krakowa określonego w odpowiedzi na pytanie 1. Podejście rozsądne, lecz absurdalna wysokość opłat ma charakter wywłaszczeniowy dla ludzi mniej majętnych mieszkających poza Krakowem i pracujących na 

terenie Krakowa. Może być niekonstytucyjne.
Absolutnie nie zgadzam się z ograniczeniem liczby dopuszczalnych dni dla pojazdów zabytkowych. Ograniczenie powinno zostać zniesione - Chyba, że 
obszar SCT zostanie ograniczony do ścisłego centrum miasta Krakowa określonego w odpowiedzi na pytanie 1.

############# Tylko dla pojazdów z poza Krakowa. Każdy kto jedzie do Krakowa w celach służbowychi i  do urzędów ,szpitali  i  przychodni. Przede wszystkim ochrona tych którzy płacą podatki w Krakowie. Dla mieszkańców Krakowa - bezterminowo. Mieszkańców i pracujących w Krakowie nie powinno to dotyczyć. Wszyscy którzy płacą podatki w Krakowie!!!
############# SCT tylko w obrębie pierwszej obwodnicy Krakowa. Jak powyżej, jeżeli  sct będzie obowiązywać w granicy pierwszej obwodnicy to opisane tu propozycje nie będą musiały być zastosowane i  nie będzie to 

uciążliwe dla mieszkańców miasta
Te wymagania mogą zostać przy zmniejszonej powierzchni sct Jak odpowiedź w poprzednim pytaniu Kwota jest za duża, 50% proponowanej kwoty jest już rozsądniejsza Więcej uwag nie mam. Proszę tylko o to żeby nie zmuszać ludzi do drastycznych zmian w ich życiu. To są dodatkowe koszty dla ludzi i  to koszty na wielu 

płaszczyznach. Dlaczego nie wprowadzić sct w mniejszej skali  i  nie sprawdzić jak ona działa przez np 5 lat. Dlaczego od razu całe miasto? To jest 
absurdalne. Przez takie posunięcia ludzie utożsamiają rządzących z arogancją.

############# Tylko ścisłe centrum medyczne Stan techniczny samochodu niejednokrotnie auta 20 30 letnie mają lepszą emisję spalin i  jak te nowe z salonu albo różnica jest niewielka. Dyskryminacja dla osób pracujących w Krakowie a przyjeżdżających z okolicznych miejscowości. Kolejna forma podatku i  wyłudzenia bandyckiego, mafia w białych rękawiczkach pod krawatem zwał jak zwał mafia bandyterka. Te wyjątki są nieistotne dotyczą niewielkiej grupy mieszkańców nie zmieniają całokształtu nałożenia nic innego jak kolejnej daniny.
############# Strefa powinna obowiązywać pojazdy zarejestrowane poza Krakowem oraz nowo rejestrowane z Krakowa. Strefa powinna obowiązywać pojazdy zarejestrowane poza Krakowem oraz nowo rejestrowane z Krakowa. Wymagania te powinny obowiązywać pojazdy spoza Krakowa i  nowo rejestrowane w Krakowie. Okres wyłączenia spod wymogów winien być przedłużony do 10 lat dla aut należących do mieszkańców Krakowa. To dobre rozwiązanie! Okres zwolnienia dla pojazdów mieszkańców Krakowa winien być wydłużony z 5 do 10 lat.
############# udostępnienie dróg, tak aby dojechać do wszystkich miejsc Park&Ride spoza granic Krakowa Park&Ride Bieżanów, Park&Ride Mały Płaszów itd ustanowienie odrębnych zasad dla aut zasilanych LPG, które emitują mniej spalin niż przy zasilaniu benzyną bezołowiową wyłączenie z regulacji  obywateli miasta powyżej 70 roku życia opłata miesięczna jest zdecydowanie za wysoka lista nie uwzględnia osób po 70 roku życia, których sytuacja materialna nie pozwala na zakup auta spełniającego wymogi strefy 
############# SCT powinna być w ścisłym centrum. Jak już musi powstać, to niech utrudnia życie jak najmniejszej l iczbie osób. Jeśli  sct byłaby w całym mieście, to tych miejsc jest zdecydowanie za mało. Co z innymi obiektami P+R? Co z innymi placówkami medycznymi?

te wybrane miejsca, to tylko próba pokazania, że robi się jakiś ukłon w stronę mieszkańców a w rzeczywistości to same utrudnienia i  ograniczenia
Nie znam się na dieslach, ale w przypadku si lników benzynowych, euro4, to zdecydowanie za wysoki l imit. 
Czy władze miasta uważają, że ludzie nie wymieniają samochodów na nowsze z uwagi na jakieś fanaberie, czy po prostu ich na to nie stać?
Takie ograniczenia sprawią też, że auta mieszkańców drastycznie stracą na wartości

To tylko odsunie w czasie wymuszenie na niektórych zakupu aut.
Przez te 5 lat i  tak sporo osób zdecyduje się na zakup nowszego auta, więc tych, które nie będą spełniać wymogów będzie garstka.
Zostawcie te samochody, które ludzie mają już od dłuższego czasu. Lepiej, aby wymogi koncentrowały się na autach, które są zarejestrowane przez mieszkańcow po wprowadzeniu ustawy.

Przy założeniu, że sct jest w całym krakowie, to absurd. 500 zł miesięcznie za poruszanie się po własnym mieście, gdzie płaci się podatki i  korzysta ze 
sprawnego technicznie, dopuszczonego do ruchu auta, to skok na kasę a nie walka o ekologię. Ścisłe centrum - rozumiem, tam nie wjeżdża się codziennie, ale 
całe miasto to absolutnie chory pomysł

a co z pierwotnym pomysłem, żeby nie dotyczyło to również osób starszych?

############# W pierwszej kolejności należy zacząć nie od prywatnych mieszkańców a firm i  na nich wymusić ograniczenia w emisji  różnych gazów - nie tylko wynikających z prowadzenia pojazdów. Jeśli  chodzi o resztę społeczeństwa to zamiast wprowadzać kolejne 
obowiązki/ograniczenia/opłaty należy przekonać ludzi do porzucenia samochód i  korzystania z komunikacji  miejskiej - ciągłe podnoszenie opłat, niekończące się remonty i nieprzemyślane decyzje skutecznie do tego zniechęcają.

Dojazd powinien być możliwy do pierwszego miejsca "przesiadkowego" w Krakowie - niezależnie od której strony się dojeżdza, czy to do Park and Ride czy 
to do stacji  kolejowej

Powinna być możliwość przedłużenia takiego wyłączenia po udowodnieniu, że kogoś nie stać na wymianę pojazdu, a taki pojazd jest koniecznie potrzebny. 1. Nie rozumiem takiego podejścia, strefa albo jest albo jej nie ma - nie powinno być możliwości "opłacenia zanieczyszczania powietrza"
2. Brakuje jasnych informacji co dokładnie miałaby zasilać taka opłata, uważam, że to wyraźnie powinno być określone na co takie środki zostaną 
wykorzystane w przyszłości

Nie ma podstaw aby "pojazdy służbowe ważnych instytucji  państwowych" były objęte wyjątkiem - podział społeczeństwa pod względem "lepsi-gorszy" jest 
już wystarczająco duży. To samo powinno dotyczyć wszystkich bez wyjątków - chyba, że ze względów zdrowotnych - nie uważam, aby osoby z ciężką 
sytuacją materialną powinny się znaleźć na l iście wyjątków - logicznie patrząc nie powinno być ich stać na samochód i  jego utrzymanie

############# Strefą powinna obejmować jedynie ścisłe centrum wokoło aleji Zdecydowanie nie idzie dojechać do podstawowych miejsc opieki i  nawet do park and ride. Taka duża strefę można budować jak zapewni się 
infrastrukturę by przyjezdni mogli zaparkować swoje auta. 

Wszyscy powinni  być traktowani równo. Dużo osób z całego województwa dojeżdża do krakowa do pracy. Jak nie mają jak zaparkować i  nie mogą dojechać do pracy to jak mają się tam dostać? Mieszkaniec krakowa może iść do komunikacji  miejskiej albo dojść na piechotę. 
Ktoś kto dojeżdża 50 km musi przyjechać autem bo infrastruktura transportu publicznego w Małopolsce jest fatalna.

Uważam że to dzielenie społeczeństwa na równych i  równiejszych. Przepisy powinny dotyczyć wszystkich. 

############# Nie dość że powinno być wymaganie dot santardu emisji  Euro, to jeszcze powinny być okresowe badania realnej emisji  z pojazdów - nie raz widać 
pojazdy które mają uszkodzone katalizatory lub inne części jednostki napędowej i  pozostawiają za sobą nieprzyjemny dym.

myślę że 5 lat to bardzo dużo, 2-3 lata byłby lepszym standardem. Super pomysł, powinny być wjazdówki dzienne właśnie

############# Ktoś  kto ma samochód  na siebie  diesel czy benzynę  powinien nim jeździć 
Jeżeli   teraz by sprzedał  ten samochód  komuś  to ten Ktoś  nie powinien nim już  jeździć..... 

Nie nie można  dyskryminować  ludzi 
Chodzi wam o to bo unia narzuca??? Bez jaj 
Smog zawsze był  i  będzie  może  weźcie 
Samochody  ,że  po 2005 roku mogą  jeździć  a te stare przed 2005 usuńcie  

Od 2005 niech jeżdżą  
Przed 2005 out 

Tak No jasne ....Tylko kasa i  kasa 
 Za mało  w budżecie  ??? 

Dlaczego ja np fiesta  z 2006 nie będę  mogła wjechać  a zabytek tak to albo wszyscy albo nikt 

############# Należy jej nie wprowadzać Całe miasto Nie wprowadzanie sct Źle Wszyscy 
############# Obszar I obwodnicy Nie wyższa niż Euro 6 Dobre rozwiązanie Projekt jest niespójny. W jednej części jest mowa o osobach z niepełnosprawościami a w innym o osobach posiadających kartę parkingową osoby 

niepełnosprawnej. Nie jest to tożsame. Osoby nieposiadające karty parkingowej, która jest wydawana jedynie dla wąskiej grupy osób 
niepełnosprawnych, również mogą posiadać orzeczenie o niepełnosprawności. Przepisy SCT nie powinny dotyczyć osób z orzeczeniem a nie osób 
posiadających kartę parkingową.

############# Uważam, że strefa czystego transportu powinna dotyczyć ścisłego centrum i być podzielona na strefy dzienne i  nocne, tak aby przejazd przez miasto dalej był możliwy. A co z pozostałymi szpitalami? Tak jak zespół szpitali  w Prokocimiu jest bl isko obwodnicy, tak samo blisko jest szpital Rydygiera oraz Żeromskiego, ale do 
szpitala Narutowicza lub Jana Pawła II już nie będzie można dojechać? 

W porządku, pod warunkiem że strefa będzie dotyczyć tylko centrum miasta i  tylko w dzień, lub w godzinach szczytu. Dla mnie oznacza to, że za 5 lat będę musiał sprzedać swoje bezużyteczne auto za pół ceny i  kupić nowe, lub używane za 80 tyś zł. Niestety nie mam takiej kwoty, więc od 2030 roku moja rodzina pozostanie bez auta i  bez możliwości transportu. 500 zł miesięcznie to kara za to, że kogoś nie stać na nowe auto? Niestety mnie nie stać na tą karę ani na auto z emisją spalin auro 6

############# Strefa powinna powstać wokół siedziby stowarzyszenia "eko oszołomów". nie ma potrzeby wprowadzania strefy. Na granicach miasta postawić rogatki i  pobierać myto za wjazd. Bez względu na wiek pojazdu. Miasto dla 
mieszkańców!

Często widać auta stosunkowo nowe, nawet EURO-6, z dymiącym, niesprawnym silnikiem. Wiek auta nie jest wyznacznikiem zanieczyszczenia atmosfery. 
Kwestia "wyłapywania" uszkodzonych pojazdów w mieście i  skuteczne (finansowa, surowa kara) zmuszenie właścicieli  do ich naprawy.

Bez sensu. Jak niby dodatkowa opłata wpływa na zmniejszenie emisji??       Taka sama głupota jak unijna opłata za CO2...        nie ma co zakazywać wjazdu do 
"strefy", tylko wprowadzić płatny wjazd do miasta dla "niemieszkańców". Zaraz ubędzie pojazdów w Krakowie, gdy wszystkie 3 l iterówki zostaną we wsi.

SCT, to bzdura. Taka jak zwężone ulice i  utrudnione poruszanie się po mieście obecnie. Tworzą się tylko większe korki i  rośnie emisja od stojących 
pojazdów. W imię "ekomobilności" porąbanych ekofaszystów.

############# Należy ją zrobić tak małą jak to tylko możliwe. Ale w praktyce narusza ona prawa konstytucyjne. - Wszystkie pojazdy mające ważne badanie techniczne powinny móc wjeżdżać do strefy. Inne zapisy naruszają prawo Art. 32 ust. 2 Konstytucji  RP "Nikt nie 
może być dyskryminowany w życiu politycznym, społecznym lub gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny." Strefa dyskryminuje osoby niezamożne, które 
chcą lub muszą posiadać samochód i  będą mieszkać w obszarze strefy.

Powinno być min. 20 lat wyłączenia, choć to dalej podpada pod Art. 32 ustęp 1 Konstytucji  RP "Wszyscy są wobec prawa równi. Wszyscy mają prawo do równego traktowania przez władze publiczne". Idiotyczne, skok na kasę. I ponownie art. 32 Konstytucji  RP się kłania. Tak w ogóle idiotyzm zapisu - jak mnie stać to mogę jeździć i  zanieczyszczać. Każdy powinien móc wjeżdżać. Strefa narusza prawo Art. 32 ust. 1 Konstytucji  RP "Wszyscy są wobec prawa równi. Wszyscy mają prawo do równego 
traktowania przez władze publ iczne". 

############# Ścisłe centrum czyli  rynek,planty Brak ograniczeń,nie jedno auto poniżej proponowanych euro utrzymywane w dobrej kondycji spełnia wymogi lepiej niż najnowsze z fi ltrami cząstek 
stałych które są gromadzone a puźniej za jednym zamachem wypalane w powietrze,patrz autobusy MPK np.i  inne nowoczesne! Ściema!

A kto mi zasponsoruje nowsze auto? Za i le? Bez ograniczeń!

############# Idiotyzm na skalę światową żadnej chorej strefy Działacie na własną szkodę i  szkodę mieszkańców może owszem ludzie z poza krakowa ale nie z obrzeży Moje auto 10 letnie mercedes który posiada euro 5 nie może wjechać to jest chore rozumiem stare 20-24 letnie auta ale auta 10 letnie to nie stare zlomy Dla mieszkańców 15 lat a potem auta które spełniają wymogi ale nie ze każdy musi mieć nowego elektryka bo nikt w mieście nie będzie mieszkał Dojenie ludzi z kasy Dlaczego wymuszacie kupno nowych aut działacie na szkodę rodakow
############# Moja propozycja jest taka , że cały projekt do kosza, to jest tylko ograniczenie wolności obywatelskiej . Poza tym jest tu sprzeczność  bo chodzi tu o dodatkowe myto dla miasta , bo starsze samochody i  tak wjadą po opłacie 20 PLN za dzień lub cały rok 500 PLN. Gdzie tu logika? Ankieta tendencyjna . Ankieta tendencyjna . Ankieta tendencyjna Ankieta tendencyjna Ankieta tendencyjna .

Ogranicza prawa obywatela,a poprawa powietrza będzie z efektem zerowym .
Miasto nic nie robi tylko modyfikuje drogi na korzyść rowerzystów kosztem poruszania się samochodem lub inny środkiem transportu kołowego.

############# Nie należy nic z tym robić trzeba zrobić referendum oraz zaprzestać wydawania dzikich pozwoleń na budowę deweloperom wtedy powietrze będzie bardzo czyste Precz z chorymi pomysłami Takich JAK STREFA CZYSTEGO TRANSPORTU Ma być wszędzie wjazd PRECZ ZE STREFĄ CZYSTEGO TRANSPORTU Precz ze strefą czystego transportu Precz z takim projektem wymienimy władze powietrze będzie bardzo czyste REFERENDUM CZAS ZACZĄĆ Precz od Wszystkich Mieszkańców opłaty dość kosztów ponoszą mieszkańcy PRECZ Z TYMI POMYSŁAMI Nie chcemy żadnych zmian SCT 
JEDYNIE MOŻEMY WYMIENIĆ PREZYDENTA I JEGO ELITĘ KTÓREJ PŁACI ZA NIC I POWIETRZE BĘDZIE CZYSTE 

############# Najlepszym rozwiązaniem to niewprowadzenie,  takich stref, ponieważ to dyskryminacja najbiedniejszych, ale jeśl i miasto musi zrobić taką to moglaby obejmować tylko Stare Miasto Miejsca pracy ludzi po za Krakowa w Krakowie Normy emisji Euro nie uwzględniają spania auta, i  założone normy są za wysokie, szczególnie dla samochodów na ON, różnica miedzy samochodami 
benzynowymi a dislami 9 lat to zdecydowanie za dużo 

W Krakowie uczą się  i  pracują osoby z poza miast, ulgi  tylko dla mieszkańców, według mnie to jest dyskusja 500zl miesięcznie dla osoby która musi dojeżdżać do pracy w Krakowie oznacza zacznę obniżenie dochodów. A zazwyczaj stare auto posiadają osoby których 
nie było stać na nowe lub chociaż takie co spełnia założone normy w minimalym aspekcie 
Jest to bardzo zle rozwiązanie I pokazuje, że nie jest ważna ekologia tylko pieniądze 

Pracują w Krakowie 
I jeśl i  naprawdę chodzi o ekologie to dlaczego daje możliwość dojazdu do restauracji , nich Krakowiacy sami odbiorą i  dowiadują towary swoim 
„ekologicznymi autami” 
SCT można by myśleć wtedy gdy w Krakowie była rozwinięta komunikacja miejska, a w okolicach miasta byby by stefy park and ride z odpowiednią 
i lością autobusów lub tramwajów, niestety jest brak takich miejsc i  komunikacja tez nie zachęca oferta do zmiany na „eko”

############# Tylko w obrębie Plant. Żadnych ograniczeń wjazdu poza obrębem Plant. Żadnych ograniczeń Tak, bezterminowo. Dobrze. Nie powinno być ograniczeń, wymiana samochodów odbywa się w naturalny sposób, Ograniczenia nie dotkną tylko najbogatszych mieszkańców, 
wymieniających często samochody. To sprzeczne z Konstytucją. 

############# Strefa ma sens tylko w obrębie drugiej obwodnicy Krakowa, tak jak to było w pierwszym założeniu. Powinna zamykać sie drogami wokół ścisłego centrum. Jest o wiele więcej ważnych miejsc na dojazd. Jeździłem z babcią na Garncarską, miała raka i  tam trzeba było stawiać się do lekarza. Za dużo ważnych 
instytucji  jest w centrum Krakowa. Nawet place targowe są w centrum. Sprzedawcy i  rolnicy nie będą wymieniać aut dostawczych z powodu SCT, dostawcze 
auta są obecnie bardzo drogie. Ich cena jest nieadekwatna do typu auta. Taki rolnik czy sprzedawca nie poświęci oszczędności aby wydac koło stu tysięcy 
złotych na auto dieslem z wymaganym euro.

Emisje nie mają sensu. Czas lockdownu podczas pandemii Covid-19 urzeczywistnił prawdziwy problem stanu jakości powietrza czyli spalanie w piecach 
i  zanieczyszczenia napływowe z okolicznych gmin nad Kraków.

Dla mieszkańców powinny nie być okresu 5 lat lecz bezterminowo. Jak to mówił prezydent Miszalki  "stare aut same wykluczą się z przestrzeni publicznej" po prostu naprawa starszych modeli nie będzie się opłacać. Wszystkiego auta z normami poniżej euro 4 w dieslu za 2-3 lata 
ulegnie calkowitej degradacji.

Propozycja opłat ukazała prawdziwe założenie strefy, łatanie budżetu miasta. Jeśli  zostanie przeforsowana SCT to na pewno powinna zostać dokonana zmiana w l iście aut zwolnionych od zakazu. Należy dodać auta dostawcze do 3,5 
tony, ponieważ jest ich niewiele, nie wpływają znacząco na jakość powietrza, ułatwi to transport towarów do Krakowa dla małych przedsiębiorców. 
Podam mój przykład, robi łem przeprowadzkę autem dostawczym znajomej osobie do Warszawy. Nie mogłem tam wjechac do strefy bo auto nie spełniało 
normy, potrzebowałem 30 minut na wyładowanie mebli, musiałem zaryzykować. Nie chcę żeby moje kochane Krakusy budziły sie codziennie i  musiały 
zastanawiać się nad tymi wszystkimi wytycznymi, życie jest za krótkie na taką biurokrację. Tak czy inaczej wprowadzenie SCT wkrótce doprowadzi i  tak do 
zamieszek. Remonty planowane na ten rok plus SCT plus fatalne MPK przyprawi nas mieszkańców o nerwicę.

############# Należy jej w ogóle nie wprowadzać To jest jeden żart, miasto kpi z mieszkańców i ich karze za swoje fanaberie Rozwiązanie wciąż błędne większość mieszkańców wciąż nie będzie stać na pojazdy spełniające normy Szukanie nowych podatków i opłat, szkoda dla mieszkańca 
############# Uważam, że nie należy w ogóle wprowadzać SCT ponieważ mocno ingeruję to w wolności obywatelskie mieszkańców oraz powoduje wykluczenie społeczne, dodatkowo nie ma większego wpływu na poziom dwutlenku węgla co pokazują porównania z czasu pandemii kiedy to 

jeździło dużo mniej aut niż poza pandemią. Oprócz tego to, że auto jest nowoczesne nie oznacza, że pali  mniej i  że wytwarza mniej szkodliwych gazów do atmosfery, przykładowo nowe BMW X7 M60i xDrive wytwarza ich dużo więcej, niż Honda Civic z 2000 roku. Biorąc pod 
uwagę wszystkie te fakty oraz badania uważam, że SCT doprowadzi do wykluczenia społecznego oraz zmniejszenia wolności obywatelskich i  jestem zdecydowanie przeciwko jej wprowadzeniu.  

Uważam że standard emisji  Euro nie ma znaczenia gdyż nie bierze się pod uwagę innych ważnych czynników takich jak średnie spalanie auta itp. Temat 
jest dużo bardziej złożony i  nie powinien ograniczać się tylko do europejskiego standardu emisji  Euro 

SCT nie powinna zostać wprowadzana bo ogranicza wolność mieszkańców! Jest to wyzysk i  karanie kogoś za to że nie stać go na nowe auto, jest to niedopuszczalne i  narusza wolności obywatelskie! Wszyscy powinni  móc wjechać i  nie powinno być SCT, powinny być przeprowadzone szczegółowe badania, a następnie referendum wśród mieszkańców, 
bo to nasze miasto i  my w nim mieszkamy 

############# Strefa powinna być zl ikwidowana. Uprzywilejowanie jakiejkolwiek grupy nie powinno mieć miejsca. Miasto należy do mieszkańców, a  ie do grup uprzywilejowanych. Całe miasto powinno być dostępne dla wszystkich Nikt nie powinien być zmuszany odgórnie do wymiany samochodu na nowszy ze względu na wprowadzane zakazy wjazdów. Wymiany samochodów 
wcale nie są ekologiczne. 

tak, nie powinno być nigdy wprowadzone. Mieszkańcy Krakowa nigdy nie powinni mieć zakazów wjazdu do własnego miasta. Negatywne, to tylko kolejny pomysł na wyciągniecie od ludzi pieniędzy. 5 lat szybko minie i  będzie ogromny problem dla mieszkańców, których nie stać na nowe samochody. Strefa nie jest nikomu potrzeba, a komunikacja 
miejska nie jest rozwiązaniem zastępującym, bo już dziś jest przeciążona. Korzystam z komunikacji miejskiej na co dzień i  nie wyobrażam sobie, by 
jeszcze dosiedli  się do niej ludzie jeżdżący obecnie samochodami. Nie widzę tez ekologii  w wymianie sprawengo samochodu tylko dlatego że jest "stary". 
To nie jest rozwiązanie ekologiczne. W dodatku uważam, że SCt w ogóle nie wpłynie na poprawę powietrza w Krakowie więc tylko utrudnimy wszystkim 
życie, a korzyści będą żadne. 

############# Granica strefy jest prawidlowa Dobra propozycja Normy sa ok Jest to dobry okres przejsciowy 5lat dajacy mniej zamoznyn mieszkancom dluzszy okres karencji  na wymiane samochodu na nowszy Dobre rozwiazanie Pojazdy nalezace do krakowian to obl igatoryjne rozwiazanie
Pojazdy specjalne i  historyczne tez (niektore pojazdy nie beda w stanie nigdy spelnic tych norm jak np. wlasnie historyczne)

############# Uważam, że nie powinno się wprowadzać strefy, ponieważ będzie dużym obciążeniem dla miezkańców i przedsiębiorców. Warto przeanalizować, jak to wyglądało w innych miastach europejskich, które od takiego pomysłu odeszły, bądź właśnie odchodzą. Uważam, że nie powinna istnieć żadna strefa czystego transportu. To tylko złudzenie, że to cokolwiek zmieni. Ustanawianie reguł, czym można jeździć (jeśl i  pojazd jest sprawny technicznie) jest jawnym naruszeniem konstytucyjnych praw obywateli. Strefa czystego transportu nie powinna zostać w ogóle wprowadzona. Bardzo krzwydzące i  naruszające podstawowe prawa. Strefa czystego transportu nie powinna w ogóle wejść w życie.
#############
############# Granica strefy ograniczająca się wyłącznie w rejon Rynku Głównego Krakowa Cały teren administracyjny Krakowa za wyjątkiem Rynku Głównego powinien być wyłączony ze Strefy Czystego Transportu Mieszkańcy Krakowa powinni  być całkowicie zwolnieni z wymogów SCT bezterminowo Moja ocena takiego rozwiązania - Hipokryzja. Osoba mniej zamożna zamiast odkładać pieniądze na zakup młodszego samochodu będzie wspierać budżet 

miasta (za karę?). 
#############
############# Nie należy pod żadnym pozorem wprowadzać tego obrzydliwego, utrudniającego życie mieszkańcom i dyskryminującego rozwiązania SCT w całości do usunięcia SCT w całości do usunięcia, nie piszę tylko w swoim imieniu - ja mam nowe auto z normą Euro 6, jestem obiektywny SCT w całości do usunięcia Głupie jak cała reszta - czyli  jak zapłacą to już mogą "zanieczyszczać", tak? SCT w całości do usunięcia - wyjątki powodują jedynie kombinowanie. Każdy mieszkaniec Krakowa który płaci tu podatki powinien mieć możliwość 

dojazdu wszędzie. 
############# Strefa powinna obejmować ścisłe centrum Krakowa, zamykające się w granicach I obwodnicy. Samochody z silnikami wysokoprężnymi z norma emisji  euro5 są wyposażone w fi ltry oczyszczające spaliny z cząstek sadzy. Dlatego nie ma powodu by 

nie kwalifikowały się ona do wjazdu w strefę. 
#############
############# Uważam, że granice Strefy są zbyt szerokie. Strefa powinna być rozszerzana z czasem tak jak to miało miejsce ze strefą płatnego parkowania. W centrum miasta zlokalizowane jest wiele instytucji  wojewódzkich, ziemskiego powiatu krakowskiego oraz ZUS i  KRUS, do których dostęp nie powienen 

być ograniczany. Dodatkowo szpitale przy ul. Wrocławskiej i  Prądnickiej. 
Standard euro i  rok produkcji  powinien być jeden i  ten sam niezależnie od typu paliwa samochodu. Samochody benzynowe wyprodukowane w 2006 są 
już jednostkami bardzo wyeksploatowanymi, w związku z czym pojawiają się negatywne zjawiska wpływające na nadmierną emisję. 

Uważam, że taki stan rzeczy jest niezgodny z Art. 32 Konstytucji  RP. Opłaty są dobrym rozwiązaniem, bo dają możliwość okazjonalengo wjazdu. Proponowane wysokości opłat są wygórowane. Dodatkowo środki powinny być 
przeznaczane na inwestycję w ochronę środowiska oraz poprawę transportu aglomeracyjnego (opłatą mają podlegać głównie osoby przyjeżdżające do miasta). 

Dostrzegam grupę nieuwzględnioną w wyjątkach. Są to rodzice dzieci z niepołnosprawnościami (szczególnie niepełnosprawnościami intelektualnymi), 
którym zazwyczaj nie przysługuje karta parkingowa (bo nie jest to niepełnosprawność ruchowa). Dzieci spoza Krakowa są dowożone przez rodziców do 
placówek szkolno-opiekuńczych oraz na różnego rodzaju terapie oraz do placówke medycznych. 

#############   Proponuję w tej sprawie zrobienie referendum ograniczonego do Gminy Kraków w raz  z bezpośrednio sąsiadującymi gminami, czy Pan/Pani jest za wprowadzeniem strefy tak/nie, a dopiero potem konsultacje ograniczone do tego samego terenu. To co Państwo teraz robicie to 
jest kpina z mieszkańców naszego miasta. Z każdej umowy jak będzie wola większości mieszkańców można się wycofać.  Moje zdanie jest nie dla strefy. Pozdrawiam

############# Nie należy wprowadzać strefy czystego transportu. Zgodnie z art. 52 ust. 1 konstytucji jest to ograniczenie wolności do poruszania się po terytorium RP. Jest to ustawa dyskryminująca mniej zamożną część społeczeństwa. Należy również zauważyć, że takowa strefa była już 
wprowadzona na Kazimierzu i  nie zdała egzaminu. 

Nie należy wprowadzać strefy czystego transportu. Zgodnie z art. 52 ust. 1 konstytucji  jest to ograniczenie wolności do poruszania się po terytorium RP. 
Jest to ustawa dyskryminująca mniej zamożną część społeczeństwa. Należy również zauważyć, że takowa strefa była już wprowadzona na Kazimierzu i  nie 
zdała egzaminu. 

Nie należy wprowadzać strefy czystego transportu. Zgodnie z art. 52 ust. 1 konstytucji  jest to ograniczenie wolności do poruszania się po terytorium RP. 
Jest to ustawa dyskryminująca mniej zamożną część społeczeństwa. Należy również zauważyć, że takowa strefa była już wprowadzona na Kazimierzu i  nie 
zdała egzaminu. 

Nie należy wprowadzać strefy czystego transportu. Zgodnie z art. 52 ust. 1 konstytucji  jest to ograniczenie wolności do poruszania się po terytorium RP. Jest to ustawa dyskryminująca mniej zamożną część społeczeństwa. Należy również zauważyć, że takowa strefa była już 
wprowadzona na Kazimierzu i  nie zdała egzaminu. 

Nie należy wprowadzać strefy czystego transportu. Zgodnie z art. 52 ust. 1 konstytucji  jest to ograniczenie wolności do poruszania się po terytorium RP. Jest to 
ustawa dyskryminująca mniej zamożną część społeczeństwa. Należy również zauważyć, że takowa strefa była już wprowadzona na Kazimierzu i  nie zdała 
egzaminu. 

Nie należy wprowadzać strefy czystego transportu. Zgodnie z art. 52 ust. 1 konstytucji  jest to ograniczenie wolności do poruszania się po terytorium RP. 
Jest to ustawa dyskryminująca mniej zamożną część społeczeństwa. Należy również zauważyć, że takowa strefa była już wprowadzona na Kazimierzu i  nie 
zdała egzaminu. 

############# Wogole nie wprowadzać a jak już to w ścisłym centrum wokół plant Tylko ścisłe centrum wokół plant Zero ograniczen Zero ograniczen , więcej wolnosci Brakuje kasy w kasie miasta więc złodzieje maja rozwiązanie.. Sct tylko wokół plant !!
############# Dojazd do każdego Park and Ride powinien być poza SCT. Żarty proszę Państwa. Jeżeli benzyna ma spełniać EURO4 to diesel także z normą EURO4 powinien wjechać. Jeżeli  ma być inaczej, niech podstawą nie 

będzie baza danych na podstawie danych producenta a pomiary w akredytowanych stacjach obsługi pojazdów. To, że pojazd jest EURO4, nie oznacza, że 
 nie spełnia EURO5 - gdyż takiej normy jeszcze nie było. 

Jak wszyscy, to wszyscy. Jedno mamy powietrze. Zwolnienie z SCT powinno dotyczyć także pojazdów osób pracujących z biur lokalnych korporacji , które odprowadzają podatki do miasta. 

############# Strefa czystego transportu powinna obejmować jedynie obszar wewnątrz tzw. pierwszej obwodnicy Mieszkańcy Krakowa powinni mieć prawo wjazdu dożywotnio oczywiście pojazdami które posiadali  już w momencie utworzenia strefy Może być 
1.9.25 9:58:46 Moim zdaniem Euro 6 dla diesli to trochę zbyt wysokie wymagania, strefa byłaby bardziej strawna gdyby to wymaganie zostało obniżone do Euro 5 lub 4
1.9.25 9:57:30 Należy wycofać się z projektu całkowicie…starsze samochody i  tak mają marginalny udział w ogóle pojazdow Należy wycofać się z projektu calkowicie Należy wycofać siebcalkowicie. Starsze samochody stanowią coraz mniejszy odsetek ogółu pojazdow Należy wycofać się z pomysłu wprowadzenia sct Należy wycofać się z projektu sct. I tak pobieracie opłaty za parking więc jeszcze za wjazd chcecie brać złodzieje???!!!! Należy wycofać się z projektu sct
1.9.25 9:51:50 Nie wprowadzać SCT Nie wprowadzać SCT Nie wprowadzać SCT Nie wprowadzać SCT Nie wprowadzać SCT Taxi 
1.9.25 9:46:30 Rynek Główny i  okolice w zupełności wystaczą tak Euro1  oraz zamochody bez euro ale z małą emisją - stary Fiat CC bez normy Euro ma niższą emisje CO2 niż najnowszy Bentley z 2025 roku tak dobry pomysł uważam ze każdy samochód z ważnym badaniem technicznym powinien wjezdzać do strefy - prawo nie moze działać  wstecz. jeśl i  ktosś
1.9.25 9:45:07 Brak stref, bogaci mogą jeździć czym chcą (opłata nie zrobi im różnicy), a biedni niech chodzą pieszo? Całe miasto Wielkie nowe auta emitują więcej dwutlenku węgla i  innych szkodliwych substancji niż małe, stare auta kiedy nie było super ekstra norm euro6 itp. Dlaczego 5 lat? Dlaczego ktoś ogranicza możliwość z korzystania z pojazdów legalnie zakupionych spełniających wszelkie możliwe wymagania w momencie ich zakupu? Czyż prawo nie powinno działać wstecz? Promowanie bogatych ludzi, w czym oni są lepsi? 
1.9.25 9:41:56 strefa jest w ogóle niepotrzebna ale w zwiazku z tym ze jest to wymóg unijny i  musi powstać proponuje ograniczyj ja do rynku głownego i  okolicznych ulic ( unia nie okresla wielkosci strefy). 

Polacy jeżdżą starymi samochodami nie  z zamiłowania do staroci ale z przyczyn ekonomicznych. taka strefa to wykluczenie społeczne dla wielu osób
tak Niemcy w swoich strefach maja norme Euro 1 dla si lników  benzynowych i  Euro 3/4 dla diesli co najmniej 10-15 lat dobrze Jeśli  naprawdę  chcecie zmniejszyć zanieszczenie i  ograniczyć korki trzeba powrócić do poprzedniej organizacji  ruchu np. ponownie zrobić 2 pasy w 

każdą stronę na Dietla- rowerzystów przenieść  na środek wzdłuż szyn tramwajowych - dawniej przejechanie Dietla trwało 10 min teraz ponad pół 
godziny. Należy tez znaczną i lość przejść dla pieszych zl ikwidować i  zamienić je na przejścia sugerowane- zgodnie z naszym kodeksem drogowym, gdzie 
pieszy może przejść ale nie ma pierwszeństwa- spowoduje to upłynnienie ruchu i  zmniejszenie zanieczyszczeń spwodowanych zatrzymywaniem i  
ponownym ruszaniem pojazdów ( większe spalanie) jak również zmniejszy sie emisja pyłów z opon i  hamulców. Dużo takich przejść jest w Niemczech 
własnie. A po za tym 90% zanieszczyń to niska emisja z tzw obwarzanka wokól Krakowa. W pandemi kiedy ruch w mieście  był zerowy pozim 
zanieczyszczeń był bardzo wysoki - można to sprawdzic w danych z aplikacji smogowych. prosze też obejrzeć fi lm na youtube moze to rzuci nowe 
spojrzenie na sytuacje https://youtu.be/Dhlk4SI1_Qk

1.9.25 9:41:09 Nie wprowadzać
1.9.25 9:38:33 Tak powinno być zmienione. Każdy mieszkaniec strefy powinien mieć prawo do użytkowania swego pojazdu do czasu jego odsprzedaży lub śmierci technicznej i  zezłomowania. Absolutnie nie powinno karać się mieszkańców za to że tu mieszkają!! i  żądać od nich zakupu nowych 

aut. Wprowadzając benzynę bezołowiową nikt nie nakazywał mieszkańcom zakupu aut z katalizatorem i problem sam się rozwiązał.
to jest niegodziwe i  już widać jaki naprawdę cel ma "strefa czystego transportu". Za opłatę można smrodzić i  truć nas wszystkich. Brawooo dla takich 
"geniuszy" którzy ustalają tak skandaliczne rozwiązania. Widać naprawdę co jest waszym celem

Mieszkańcy,  osoby niepełnosprawne i  pojazdy historyczne powinni mieć zawsze zagwarantowany wjazd do strefy (nie tylko przez 5 lat) i  nie żądać 
żadnych opłat

1.9.25 9:37:39 Brawo nowe władze Krakowa na które (sic!) głosowałam. Jako samotna matka dwójki dzieci z wielką ulgą przyjęłam informację, że wkrótce będę musiała wymienić mój samochód na znacznie nowszy i  co więcej będzie on ekologiczny bo będzie o 3 lata młodszy wow ! W sumie to 
nie wiem czy go wymienię, jest co prawda stary ale jest pojemny, całkiem sprawny bo się nie psuje, dobrze mi służy, może zamiast tego po prostu kupię sobie abonament, noo przecież mając abonament mój staruszek już nie będzie zanieczyszczał powietrza w mieście. Tak to 
działa? prawda? Rozumiem że za abonament będą zakładane co miesiąc jakieś filtry do mojego samochodu, które będą powodowały, że mój samochód nagle po wpłaceniu do kasy miasta ki lkuset zł stanie się EKO ?  To cudowne że w Polsce zarabia się tak dużo że takie osoby jak 
ja ale również emeryci, renciści, zarabiający min. krajową wciąż mogą sobie pozwolić na luksus życia w Krakowie. Co prawda będzie w domu mniej sera i  szynki na kanapkach, ale dzieciaki to zrozumieją, będą zachwycone na myśl o możliwości wzięcia głębszego, czyściutkiego 
powietrza. 
Rozliczymy Was przy wyborach, to już jest zbyt poważna sprawa aby Krakowianie przeszli  obok tego obojętnie. 

1.9.25 9:37:32 Oczywiście należy zmodyfikować - to nie może być całe miasto! Wystarczy jedna ulica, na przykład w rynku, głównym. Nie uważam, że obszar ten jest dobrą propozycją. Całe miasto powinno być dostępne. Oprócz jednej ulicy w rynku głównym. Pojazdy starsze giną w oczach. Nie trzeba przyspieszać ich agonii. Czy ktoś widział ostatnio poloneza jeżdżącego po ulicach Krakowa? No właśnie. 
Benzynowe i  LPG na pewno nie powinny być objęte ograniczeniami. Co do diesla, można się zastanowić nad dokładniejszym badaniem ich stanu 
technicznego - jeśl i spełni normy przewidziane dla np. euro 1, to już jest ok.

Należy wyłączyć z tego obowiązku wszystkie osoby legitymujące się obywatelstwem polskim od co najmniej 20 lat (lub daty urodzenia), przez kolejny okres 150 lat. Bez opłat, na zawsze. Zwolnienie powinno obejmować właścicieli  wszystkich pojazdów (i  ich pojazdów również). 

1.9.25 9:35:08 Wprowadzanie  Strefy Czystego Transportu jest naruszenie zasady sprawiedliwości społeczne. Uderza głównie z ludzi o niższych dochodach, których nie stać na nowsze auta. Wprowadzenie zakazu wjazdu do strefy czystego powietrza może pogłębić nierówności społeczne, 
zmuszając osoby mniej zamożne do wymiany pojazdu na droższy lub do rezygnacji z posiadania auta, co może znacznie utrudnić im codzienne życie, zwłaszcza w miejscach o słabej komunikacji  publicznej. Wprowadzenie stref czystego powietrza może prowadzić do 
przemieszczenia problemu zanieczyszczenia do okolicznych miejscowości, które nie mają podobnych regulacji . Pojazdy, które nie będą mogły wjechać do miast, mogą być używane na obrzeżach, co nie rozwiązuje problemu zanieczyszczenia powietrza, a jedynie je przesuwa.

1.9.25 9:33:57 Wszystko jest do całkowitej poprawy Tak, jest wiele innych miejsc.
Wojewódzki Szpital dziecięcy na ul. Strzeleckiej czy Szpital Dietla

Diesel euro 4
Benzyna euro 3to

To nic nie da Wprowadzenie opłaty  nic nie zmienić Ok

1.9.25 9:33:21 Strefa tylko w pierwszej obwodnicy! Każdy szpital, przychodnia, placówki kultury, teatry, muzea, kina. Każdy z nas ma równe prawo żeby korzystać z takich miejsc. Każde auto które ma przegląd ma prawo jeździć po wszystkich drogach publicznych. Sct najlepiej zl ikwidować! Sct najlepiej zl ikwidować! SCT DO LIKWIDACJI!
1.9.25 9:31:51 Uważam, że taką strefą powinno zostać objęte tylko ścisłe centrum miasta. A co z obiektami, w których odbywają się imprezy masowe??

Nawet w transporcie międzynarodowym obowiązują niższe normy, więc część dostaw będzie obarczona dodatkową opłatą.
Uważam, że dla samochodów dostawczych i  ciężarowych, które muszą wjechać na teren miasta dla oleju napędowego min. normą powinno być euro 5. Żenujące i  dyskryminujące osoby spoza Krakowa!! Wychodzi na to, że strefa czystego transporty jest tylko po to żeby dojechać ludzi, których nie stać na nowszy samochód i  wyciągać pieniądze do budżetu 

miasta.
Uważam, że jeżeli  samochód posiada ważne badanie techniczne i jest dopuszczony do ruchu drogowego powinno się nim móc jeździć wszędzie gdzie się 
tylko chce. Tworzenie tak bezsensownych tworów jak SCT jest tylko po to żeby ograniczać swobodę przemieszczenia się ludzi własnymi środkami 
transportu i  jest to wyciągnięcie ręki przez miasto po pieniądze ludzi.

1.9.25 9:30:57 Strefa czystego transportu powinna ograniczyć się do Centrum Krakowa Dojazd do akademików np. Miasteczko Studenckie AGH. 

Wielu studentów pracuje w wakacje aby kupić swoje pierwsze auto, często samochody te nie spełniają zaproponowanych wymogów, często też rodzice 
studentów przywożą dzieci razem z rzeczami aby się zakwaterować i  samochody również mogą nie spełniać wymogów SCT

Norma dla samochodów z si lnikiem diesla jest zbyt wygórowana, należy pamiętać że praktycznie wszystkie samochody dostawcze mają takie si lniki, 
może się okazać że nie będzie miał kto dowozić jedzenia do sklepów 

Czyli  przez te 5 lat samochody mieszkańców Krakowa nie będą zanieczyszczać powietrza ale samochody osób z poza Krakowa już tak? Okres przejściowy powinien dotyczyć wszystkich, wiele osób dojeżdża do pracy z poza Krakowa Ktoś kto codziennie musi dojeżdżać do Krakowa do pracy i  zarabia 5000 zł musiał by zapłacić 500 zł miesięcznie co stanowi 10% jego zarobków. 

Zdecydowanie jest to zły pomysł 

Studencie i  ich rodziny 

1.9.25 9:28:08 Granica strefy - pierwsza obwodnica krakowa. teren na zewnątrz od pierwszej obwodnicy wolny dla wszystkich. jeżeli  pierwsza obwodnica będzie granicą, nie trzeba żadnych kombinacji . euro 4 dla diesli , euro 4 dla benzyn. Euro 4 diesel to pojazdy z fi ltrem cząstek stałych więc drastycznie ograniczają emisję PM a jednocześnie są na 
kieszeń każdego polaka dzięki czemu nie następuje antykonstytucyjna dyskryminacja.

Każdy (nawet z poza krakowa) kto kupił samochód przed wejściem przepisów o strefie powinien do niego móc wjechać bez względu na strefę - prawo nie działa wstecz, a samochody te są legalnie homologowane i  dopuszczone do ruchu. Hipokryzja, za szekle dymek już nie śmierdzi?

1.9.25 9:27:59 Strefa jest zbyt rozległa. Powinna się ograniczyć do ścisłego centrum. Strefa jest zbyt rozległa. Powinno się ją ograniczyć do ścisłego centrum. Żle, to łapówka za niespełnianie norm.
1.9.25 9:25:40 Ścisłe centrum miasta, po wewnętrznej stronie małej obwodnicy ( Dietla, aleje) Wszystkie park and ride, wszystkie szpitale, placówki medyczne Samochody wyprodukowane przed 1990- bez ograniczeń, są to małe ilości pojazdów. Co najmniej 10 lat. Jest dużo mieszkańców korzystających z samochodów ( np. emeryci), którzy w ciągu 5 lat nie będą w stanie oszczędzić na zakup nowego samochodu. Zbyt wysokie koszty, brak alternatyw. Dużo osób mieszka poza granicami miasta i  nie ma innej możliwości dojazdu do miejsca pracy. Z opłat powinny być 

zwolnione osoby z gmin okolicznych. Opłaty mogłyby dotyczyć turystów.
Zabytkowe, specjalne, wyprodukowane przed 1990 bez ograniczeń 

1.9.25 9:24:59 całe miasto nie mam zdania Sam standard Euro to za mało, 20 letni samochód z Euro 3 o pojemności silnika 1 l itr ma mniejsze emisje niż 5 letni o pojemności 3 l itry. Powinna być 
uwzględniona dopuszczalna masa całkowita pojazdu oraz pojemność silnika.

Tak, nie powinno dotyczyć pojazdów służących do celów zarabkowych. Jest bez sensu, jeżeli  będzie dotyczyło chociażby 60 letnich busów w dieslu, które kilkanaście razy dziennie przejeżdżają przez całe miasto to przecież po jednym 
kursie już mu się zwróci te 20 zł za trucie mieszkańców. Brak możliwości wjazdu, nawet za opłatą, dla pojazdów wykorzystywanych do celów zarobowych.

na przykład kościoły i  związki wyznaniowe to brzmi jak państwo wyznaniowe

1.9.25 9:24:51 Strefa na terenie całego miasta to bezpodstawny wymysł. Strefa powinna obejmować obszar najdalej w granicach drugiej obwodnicy. Zamysł strefy obejmującej całe miasto jest z gruntu zły i powinien być skasowany więc proponowanie stref wyjętych z pod strefy jest bezcelowe. Wymagania te są błędne. Tworzą sytuację, w której mały miejski samochód spalający kilka l itrów na 100 km do strefy nie wjedzie, bo jest stary a wjedzie 
za to wielki, paliwożerny SUV, bo rocznik się zgadza. Nie ma to nic wspólnego z ekologią jest za to jawną dyskryminacją że względu na status materialny. 
Strefa faworyzuje ludzi majętnych a tych o mniej zasobnym portfelu może skazać na transportowy niebyt. 

To jest bezczelna dyskryminacja że względu na miejsce zamieszkania. Jest to jakaś opcja,ale stawki to nieśmieszny żart. Ustalanie l imitów wjazdu dla pojazdów zabytkowych nie ma żadnej podstawy. Ktoś w ogóle się nad tym nie zastanowił. Udział w ruchu codziennym tych 
pojazdów jest znikomy, można rzec żaden. Ograniczenie możliwości wjazdu takim pojazdom nie wpłynie na poprawę jakości powietrza, jest to czysty 
popul izm.

1.9.25 9:24:26 Jest Ok!  Całe miasto powinno być objęte strefą. Tak mogą wjechać tylko na teren parkingów przy szpitalu, ale nie ma sensu zwiększanie i lości tych miejsc, bo to tylko spowoduje zamieszanie i  wszyscy 
dalej będą krążyć po Krakowie.

Okres pięciu lat jest trochę za krótki, bo nie wszystkich będzie stać na wymianę samochodu na model spełniający nowe normy czystości spalin. Proponuję okres 7 lat. Tak, ale opłata powinna być bardzo wysoka. Tylko mieszkańcy i  pojazdy specjalne i  nikt więcej.

1.9.25 9:24:04 Strefa powinna ograniczać się do ścisłego centrum, lub w ogóle nie powstawać. nie wprowadzać SCT, lub zmniejszyc drastycznie jego obszar. niesprawiedliwie. jeśl i  kogoś nie stać na nowy samochod to dlaczego ma dodatkowo płacic za to, że nie stać go na kupno nowego? 
1.9.25 9:22:25 Powiększyć strefę Wszystkie szpitale i  parkingi park and Ride Samochody diesla z katalizatorem 20 letnie możliwość wjazdu Mieszkańcy Krakowa wjazd bez oplat okres 20 lat Opłata dzienną Odpowiedź i  udzieli lem wyżej 
1.9.25 9:22:22 Ścisłe centrum Krakowa, okolice Rynku. Wymagania powinny dotyczyć pojazdów maksymalnie do Euro 4, ponieważ dalsze ograniczenia mocno naruszają prawo do własności. Uważam za niestosowne. Dla kilku dni  powinno być darmowe.
1.9.25 9:19:12 Dzień dobry Państwu,

SCT jest wykluczeniem dla mieszkańców. Przykład: Starszy Pan, który jeździe samochodem marki Matiz z silnikiem 1.0 nie będzie mógł pojechać raz na jakiś czas wjechać do miasta po zatruje ludzkość, natomiast najnowszy model samochodem z 5 l itrowym silnikiem już taką 
możliwość będzie miał. Od kogo macie rozkaz, aby wprowadzać takie wykluczenia społeczne ?? Sam mam świetny samochód, Passat B6 z si lnikiem Diesla z roku 2005, na codzień korzystam z komunikacji  miejskiej, natomiast raz na jakiś czas używam auta i  myślicie, że mi 
zabronicie nim jeździć? Że będę musiał go sprzedać ? I kupić inny samochód ?

Kompletny abusrd. Proszę się wycofać z tego chorego pomysłu. NIE dla SCT. Nie dla WYKLUCZEŃ !!! NIE dla SCT. Nie dla WYKLUCZEŃ !!! NIE dla SCT. Nie dla WYKLUCZEŃ !!! NIE dla SCT. Nie dla WYKLUCZEŃ !!!

1.9.25 9:16:46 Uważam, że strefa czystego transportu powinna obejmować obszar wewnątrz II obwodnicy - Alei Trzech Wieszczów. Proszę rozważyć dojazd do placówek onkologicznych w tym na ul. Garncarską.
Osoby leczące się onkologicznie często co tydzień muszą dojeżdżać na terapię, a chorują nie tylko mieszkańcy miasta - również całego regionu. Proces 
leczenia onkologicznego jest długotrwały i  bardzo kosztowny, bilet dzienny jest w tym wypadku ogromnym wydatkiem, a dojazd komunikacją publiczną, 
osób zupełnie wyjałowionych chemioterapią, niemożliwy (zupełny brak odporności).

Nie mam uwag. Uważam, że 5 lat to minimalny okres na wprowadzenie zmian. Zmiana samochodu wiąże się z planowaniem budżetu z ki lkuletnim wyprzedzeniem. Tak, ale konieczne byłoby wprowadzenie indywidualnych biletów bezpłatnych - wydawanych w szpitalach (np. dla leczenia chorób przewlekłych) Uważam, że wprowadzenie wyjątku dla służby ochrony środowiska to kpina i  hipokryzja.
Podobnie, wykluczenie duchownych wzbudza sprzeciw i  poczucie niesprawiedliwości (chociażby w odniesieniu do osób z regionu cierpiących ze względu 
na chorobę wymagającą regularnej opieki lekarskiej, a bez orzeczenia o niepełnosprawności).

1.9.25 9:16:17 Moze miesieczna dodatkowa opłata (niezmienna w przyszłości) rzędu kosztu 50% miesięcznego biletu MPK (45zl brutto/miesiąc) - pytanie,  gdzie te pieniądze 
znajdą zastosowanie.

Poza tym miną lata i  auta o niższych emisjach spalin naturalnie przestaną być użytkowane przez wieksza część osób.

Moze miesieczna dodatkowa opłata (niezmienna w przyszłości) rzędu kosztu 50% miesięcznego biletu MPK (45zl brutto/miesiąc) - pytanie,  gdzie te 
pieniądze znajdą zastosowanie.

Poza tym miną lata i  auta o niższych emisjach spalin naturalnie przestaną być użytkowane przez wieksza część osób.
1.9.25 9:15:53 Moze miesieczna dodatkowa opłata (niezmienna w przyszłości) rzędu kosztu 50% miesięcznego biletu MPK (45zl brutto/miesiąc) - pytanie,  gdzie te pieniądze 

znajdą zastosowanie.

Poza tym miną lata i  auta o niższych emisjach spalin naturalnie przestaną być użytkowane przez wieksza część osób.

Moze miesieczna dodatkowa opłata (niezmienna w przyszłości) rzędu kosztu 50% miesięcznego biletu MPK (45zl brutto/miesiąc) - pytanie,  gdzie te 
pieniądze znajdą zastosowanie.

Poza tym miną lata i  auta o niższych emisjach spalin naturalnie przestaną być użytkowane przez wieksza część osób.
1.9.25 9:13:20 Ścisłe centrum w granicach obecnej strefy parkowania A. Benzyna euro 3, diesel euro 5 na początek. Właściciele aut ktore nie spelniają norm ale sa juz zarejestrowane powinni miec mozliwosc ich dozywotniego 

uzytkowania az do smierci technicznej auta. Powinny natomiast zosyac wprowadzone zakazy rejestracji  pojazdow uzywanych nie spelniajacych norm - 
wtedy strefa sama stopniowo oczysci sie ze starszych pojazdow. Nie kazdego bedzie stac w 2030r na kupno auta spelniajacego owczesne kolejne wyzsze 
wymogi.

Wlasciciele aut nie mieszczacych sie w wyznaczonych ramach a mieszkajacy w Krakowie powinni miec mozliwosc uzytkowania tyvh samochodow az do ich technicznej smiwrci i  kasacji  pod warunkiem utrzymywania pojazdu w dobrej kondycji  i  spelnianu norm euro 
producenta tzn nie wycinaniu katalizatora, fi ltrow dpf itp.

Uwazam ze wtedy generowane przez nie spaliny i  zanieczyszczebia beda "zdrowe bo zaplacil i". Pozostawie pomysl bez dalszego komentarza. Podwyzszenie wieku wymaganego do rejestracji  na tablize zolte jest pomyslem tragicznym. Wielw wartoaciowych aut w specjalnych viekawych werajach 
i  konfiguracjach zostanie zezlomowanych lub sprzedanych z powodu braku mozliwosci wjazdu do strefy. Wiek 25lat powinien zostac przywrocony. 
Oczywiscie dokladna analiza przez konserwatora zabytkow byla by konieczna. 

1.9.25 9:13:18 SCT to nic innego jak bezczelne wyciąganie pieniędzy od ludzi i  dzielenie ich na leprzych i  gorszych, zamożnych i  mniej zamożnych. To wręcz nawet rasistowskie podejście do człowieka mniej zamożnego z innych biedniejszych krajów którego nie stać na nowy droższy pojazd a 
musi jakoś się poruszać po mieście. 

Kolejny nietrafiony pomysł, dlaczego jedne szpitale będące w centrum miasta miały by być odcięte od pacjentów, albo odwróćmy to pytanie , czemu 
pacjenci często starsi  ludzie będący na emeryturach mający całkiem sprawne dopuszczone do ruchu auta jednak nie spełniające jakichś wygórowanych 
chorych norm nie mogą spokojnie beż nerwów i  dodatkowych wydatków dojechać do lekarza, szpitala czy innego urzędu.

Moim zdaniem jeżeli  pojazd przeszedł badanie techniczne i  jest sprawny a przez to dopuszczony do ruchu, właściciel takiego pojazdu nie powinien być w 
wyraźny sposób dyskryminowany tylko za to że ma mniej płatną pracę bądź więcej dzieci na utrzymaniu bądź jest na emeryturze lub rencie przez co ma 
mniejsze dochody i  si łą rzeczy nie stać do na nowszy często mniej sprawny samochód. 

Moim zdaniem i  nie tylko moim takie podejście do tematu jest jak najbardziej błędne. Znów dzielenie ludzi na tych co mogą i  na tych co nie mogą. Ja wiem ze SCT wprowadzają politycy a im głównie chodzi o podział i  szczucie jednych ludzi na drugich ale może już dość tego. Jeżeli 
nastąpiłby taki zapis to czemu by nie zrobić podobnego zapisu w odwrotną stronę,  mieszkańcy Krakowa nie mogli  by wyjeżdżać ze swojego miasta swoimi ,,trującymi i  nie spełniającymi norm,, pojazdami truć mieszkańców innych mniejszych miejscowości.

W 5 punkcie ankiety znów zawarta jest teza ze cały temat jest tylko i  wyłącznie chęcią kradzieży pieniędzy od ludzi. Według chorych założeń projektodawcy, 
można truć byle kl ient zapłacił.  

Nikt nie powinien być dyskryminowany czy to że względu na kolor skóry, wyznanie pochodzenie czy też przynależność do krakowian lub nie krakowian,  
ani też na zasobność portfela. Samo założenie że można tak ludzi dzielić jest tak chore że aż patologiczne. Ludzie wymyślający podobne bzdury jak SCT 
powinni  być pociągnięci do odpowiedzialności karnej. SCT l ikwidowane są w miastach zachodniej Europy a u nas kolanem dopychane są takie 
irracjonalne pomysły. To jest skandal.  Szkoda jednak że słowo skandal już tak mało znaczy. Uważam też że miasta w Polsce nie mają problemu z 
zanieczyszczeniem powietrza spowodowanym przez pojazdy poruszające się w nim. 

1.9.25 9:06:28 Ograniczenie do 2 obwodnicy Szpitale, sądy i  inne urzędy władzy samorządowej i  centralnej Pojazdy mieszkańców, zarejestrowane w Krakowie powinny mieć uprawnienie do czasu "śmierci technicznej" lub przejścia do grupy zabytkowej OK Bez uwag
1.9.25 9:03:10 Strefa powinna być od strony północnej i  zachodniej, ponieważ wiatry są od teatrom głównie, dlatego trzeba Bronowice Małe i  Duże zabezpieczyć. Dołączyć Bronowice Małe i  Duże Euro 4 i  ero 5 powinno mogło wjeżdżać do Miasta, a reszcie aut powinno się udostępnić parkingu i  komunikację miejską, czyli  możliwość komunikacji . Projekt powinien być dopiero wprowadzony, jak będą dostępne parkingi i  komunikacja. Nie można nikogo wykluczać, jeżeli  nie ma alternatywy. Ludzie płacą podatki i  nie można im zabierać ich praw, jeżeli  się nie daje alternatywnych rozwiązań, a opłaty nic nie zmienią. W tym temacie powiem tak, że te 5 lat to za mało, ponieważ osoby 70 letnie nie będą swoich starszych aut sprzedawać, bo mają zazwyczaj mały przebieg i  

tu moim zdaniem trzeba zrobić wyjątek dla tych osób, ponieważ zmuszanie do wymiany aut osobom w takim wieku, która nie wie i le jeszcze pożyje, jest 
nie etyczne. 

1.9.25 9:01:51 Pozytywnie Oceniam pozytywnie
1.9.25 9:00:55 Okolice Rynku Głównego Cały Kraków oprócz wjazdu w Rynek Główny Nikomu wcześniej to nie przeszkadzało więc nie widzę powodu wprowadzania SCT Jest to dzielenie społeczeństwa na lepsze i  gorsze. Pomyśl bez sennsowny Paranoja. Wyjeżdżający Krakowianie też powinni płacić za przekroczenie granic miasta Krakowa 
1.9.25 8:59:54 Teren strefy jest za duży lub zbyt restrykcyjny na dużym obszarze. Ściśłe centrum miasta mogłoby mieć pozostawioną tak restrykcyjne normy, a pozostała część miasta nie należeć do strefy lub posiadać łagodniejszą norme do spełnienia. Restrykcyjna norma mógłby być 

zastosowana do granic pierwszej obwodnicy, nie na całe miasto. Pozostała część moglaby pozostać w danym projekcie o i le obniżono by poziom norm euro o jedną wartość niżej. Tak działają strefy w wielu europejskich miastach: Mediolan, Londyn, nawet samo centrum miasta 
dochodzi lub doszło do zerowego wjazdu pojazdów emisyjnych. Są też na świecie projekty gdzie samochody ciężarowe są objęte wyższymi normami niż samochody osobowe.

Powinno dać się wjeżdżać autem do miasta, choćby do najdalszych obdwodnic gdzie kursują autobusy. Inne miasta nie odrzucają wjazdu osób spoza 
miasta na ich teren, szczególnie że normy wybrane w Krakowie są bardzo wyśrubowane.

Uważam że normy są zbyt wyśrubowane. Niby jako mieszkańcy mamy 5 lat na dostosowanie się natomiast lepszym wyjsciem PRowym a także 
edukacyjnym dla mieszkańców byłoby wprowadzanie strefy łagodniej. Wprowadzenie jednorazowi praktycznie najbardziej zaostrzonych norm względem 
nawet innych miast na świecie powoduje negatywne emocje. Inne miasta w kraju stosują lagodniejsze normy i/lub mniejszy obszar miasta jest nimi 
pokryty, więc łatwiej zaakceptować taką koncepcję, przywyknąć do niej, nauczyć się funkcjonować, zobaczyć skutki .

Bez okresu wyłączenia mieszkańcy prawdopodobnie wyszliby na ulicę protestować.... Szczególnie że rok temu wg pierwszych projektów normalna euro 5 na diesle była uważana za mocno restykcyjną. Przy tak resrtykcyjnej normie taki okres wyłączenia jest minimalny. Wg 
projektu z2023 roku można było bezpiecznie kupować auto z dieslem spełniającym normę euro 5, które dziś jest nagle zbyt mało ekologiczne. 

Zamiast edukować ludzi o ekologii  wszyscy rozmawiają że nie ważne jak stare jest auto ważne że zapłaci. Bardzo kiepski pomysł. Normy powinny być niższe, 
wprowadzane i  podwyższane co kilka lat 

Nie znalazłam informacji odnośnie mieszkańców ościennych odprowadzających podatki w Krakowie. Czy ich także dotyczy wyłączenie?

1.9.25 8:51:45 Negatywnie
1.9.25 8:51:31 należy ja wycofać nie brak wymagań usunąć brak strefy brak strefy
1.9.25 8:50:58 Euro 4 Euro 5 5 lat dla wszystkich ludzi również dojeżdżających z poza Krakowa Nie zgadzam się ludzie nie mają pieniędzy na tak szybkie zmiany Zwolnienie samochodów z EURO 5 disel
1.9.25 8:50:42 Rynek główny i  Kazimierz, tam możnaby zrobić sobie strefę dla EV (co już w sumie działa i  ludzie się przyzwyczail i) Wolica i  wszystkie tereny wiejskie we wschodniej części Krakowa, które tylko na mapie są Krakowem, gdzie jeżdżą traktory, maszyny rolnicze i  inne tego 

typu
Jestem w stanie się założyć, że obecnie samochody mające plakietkę euro 6 lub nawet 7 ze względu na stan techniczny bardziej kopcą niż te ZADBANE z 
Euro 4 czy nawet 3. Wycinania fi ltrów DPF czy zaślepianie zaworów EGR, niesprawny układ wtryskowy lub turbosprężarki powodują że coś co ma na 
papierze euro 6 lub 7 potrafi  kopcić gorzej niż samochody starsze. Jeśli  samochód z Euro 4 czy 3 jeździ do dziś na co dzień to oznacza że jest zadbany i  w 
dobrym stanie technicznym. Czynnikiem dopuszczającym powinien być REALNY STAN TECHNICZNY pojazdu, a nie plakietki których wartość referencyjna 
jest czysto biurokratyczna i  nie ma związku z realnym zanieczyszczaniem powietrza, co widać zwłaszcza po autobusach miejskich, ktore mimo wielkiego 
napisu Euro 6 na burcie potrafią wyrzucać kłęby dymu. 

Moja propozycja to przepisy wykonawcze na regularne patrole w granicach miasta, gdzie Policja lub ITD dokonywałaby pomiaru składu spalin 
samochodów wjeżdżających do Krakowa. Przy obecnej rzeczywistości Stacje Kontroli  Pojazdów nie mierzą w ogóle składu spalin, więc dopóki to się nie 
zmieni (a jestem pewien że się jeszcze długo nie zmieni) to jedyny sposób na wyłapywanie smrodzących wozów

Za 5 lat samochody o normach poniżej euro 5 będą miały 25 lat lub więcej, więc "rynek" sam je wymieni, przy obecnym tempie życia produktów ludzie i  tak wymieniają wszystko dużo szybciej, a jeśl i  w terenie Krakowa zostanie ki lka niedobitków z euro 3 lub 4, to nie będzie to 
miało żadnego wpływu na strefę, a stanowić będzie 

To udowadnia czym jest obecnie walka o "czyste powietrze" - narzędziem do wyciągania pieniędzy dla różnych podmiotów. Zabytkowe wozy powinny być pielęgnowane tak samo jak każdego innego rodzaju zabytki. Czasy się zmieniają, obiekty historyczne i  zabytkowe też, dla 
przyszłych pokoleń bardziej interesujący będzie Wartburg niż kolejny pomnik któregoś wieszcza narodowego. Obecnie mało ludzi docenia zabytkowe 
samochody, więc ich i lość w przeliczeniu na 1000 mieszkańców będzie bardzo niska i  bez wpływu na jakość powietrza. 

1.9.25 8:48:41 Co do pojazdów benzynowych: rok produkcji 2010 lub zgodność z normą emisji  Euro 6. Kraków nadal ma ogromne problemy z czystością powietrza. 
Działania, które są podejmowane muszą być ukierunkowane na przyszłość. Wprowadzenie bardziej restrykcyjnych norm w większym stopniu pozwoli  na 
walkę z zanieczyszczeniem powietrza. Dodatkowo spowoduje to zmniejszenie l iczby pojazdów w centrum, poprzez zachęcenie do parkowania na P+R. W 
efekcie komfort życia mieszkańców ulegnie znacznej poprawie.  

Wyszczególnienie takiej kategorii  jest jak najbardziej sensowne, aczkolwiek wystarczający termin to 3 lata. Przy założeniu, że opłata jest odpowiednio wysoka (w domyśle bardzo wysoka) - jej kwota ma realny wpływ na przeciwdziałanie zanieczyszczaniu środowiska i  
poprawę życia mieszkańców, to jest to dobry pomysł. Dodatkowo można się zastanowić czy wprowadzenie dobowej maksymalnej l iczby pojazdów 
niespełniających norm nie byłoby uzasadnione. Ponadto w przypadku, gdy w Krakowie powietrze jest gorszej jakości powinno się zakazywać wjazdu takim 
pojazdom, co byłoby egzekwowane poprzez system kamer.

Jeżeli  coś, to wyjątki te powinny zostać ograniczane. Walka o czyste powietrze jest nierówna, a stawką jest zdrowie i  komfort życia wszystkich 
mieszkańców Krakowa. Ciężko wycenić jego wartość.

1.9.25 8:47:48 Żadnych stref czystego transport, za co mam zapłacić. Społeczeństwo jest biedne niedorzeczny pomysł Żadnych stref czystego transport, za co mam zapłacić. Społeczeństwo jest biedne niedorzeczny pomysł Żadnych stref czystego transport, za co mam zapłacić. Społeczeństwo jest biedne niedorzeczny pomysł Żadnych stref czystego transport, za co mam zapłacić. Społeczeństwo jest biedne niedorzeczny pomysł Żadnych stref czystego transport, za co mam zapłacić. Społeczeństwo jest biedne niedorzeczny pomysł Żadnych stref czystego transport, za co mam zapłacić. Społeczeństwo jest biedne niedorzeczny pomysł



1.9.25 8:45:04 Po zapoznaniu się z nową propozycją dotyczącą obszaru Strefy Czystego Transportu w Krakowie, chciałbym wyrazić swoje zastrzeżenia oraz przedstawić alternatywną propozycję granic tej strefy. Uważam, że aktualny projekt jest niesprawiedliwy i  nieadekwatny do rzeczywistych 
potrzeb mieszkańców oraz osób odwiedzających miasto.
Proponuję, aby Strefa Czystego Transportu obejmowała jedynie ścisłe centrum Krakowa, w granicach tzw. drugiej obwodnicy. Uważam, że takie rozwiązanie skutecznie ograniczy emisję szkodliwych substancji w najbardziej obciążonych rejonach miasta, jednocześnie 
minimalizując negatywne konsekwencje dla mieszkańców i osób spoza Krakowa.
Dodatkowo, sugeruję, aby wprowadzić wyjątki od tej reguły dla miejsc o szczególnym znaczeniu, takich jak obiekty kultu religijnego, placówki kultury, oświaty oraz placówki medyczne. Uważam, że te lokalizacje powinny być dostępne dla wszystkich pojazdów, niezależnie od 
poziomu ich emisji , aby zapewnić pełną dostępność i  nie utrudniać dostępu do kluczowych usług i  miejsc.
Moje argumenty przeciwko obecnej propozycji  są następujące:
Nadmierne ograniczenia ruchu: Obecna propozycja wykracza poza granice ścisłego centrum, co może prowadzić do nadmiernych utrudnień w poruszaniu się po mieście, zarówno dla mieszkańców, jak i  dla odwiedzających.
Brak uwzględnienia specyfiki  lokalnej: Niektóre obszary poza ścisłym centrum mają specyficzne potrzeby i  funkcje, które mogą być negatywnie dotknięte przez wprowadzenie restrykcji  transportowych.
Niesprawiedliwość społeczna: Restrykcje mogą nieproporcjonalnie dotknąć osoby o niższych dochodach, które nie mogą sobie pozwolić na zakup niskoemisyjnych pojazdów.
Dostępność kluczowych miejsc: Obiekty kultu religijnego, placówki kultury, oświaty oraz placówki medyczne powinny być dostępne dla wszystkich, niezależnie od poziomu emisji  ich pojazdów. Ograniczenie dostępu może negatywnie wpłynąć na jakość życia mieszkańców.
W związku z powyższym, apeluję o rozważenie mojej propozycji , która pozwoli  na efektywne ograniczenie emisji  w najbardziej obciążonych rejonach miasta, jednocześnie zapewniając dostępność kluczowych miejsc dla wszystkich obywateli.

Jeśli  SCT powstanie, to jak wyżej, tylko w ścisłym centrum. Lista zaproponowanych miejsc jest zatem niewystarczająca. Dodatkowo powinny być 
uwzględnione wszystkie szkoły, przedszkola i  żłobki, aby ułatwić dowóz dzieci, placówki medyczne i  kulturalne czy też obiekty kultu religijnego, aby 
umożliwić swobodny dostęp osobom spoza Krakowa.

Uważam, że obecne propozycje są niewłaściwe i  niesprawiedliwe wobec wielu mieszkańców. Chciałbym przedstawić swoją opinię oraz alternatywne 
podejście do tego problemu.
Propozycje dotyczące roku produkcji  pojazdu lub standardu emisji  Euro stanowią formę wykluczenia społecznego osób mniej zamożnych. W 
rzeczywistości emisja spalin nie jest ściśle powiązana z wiekiem samochodu – często nowsze pojazdy z dużymi si lnikami emitują więcej zanieczyszczeń 
niż starsze auta o teoretycznie niższym standardzie Euro.
Moje argumenty przeciwko wprowadzeniu sztywnych kryteriów emisji  opierają się na następujących przesłankach:
Niesprawiedliwość społeczna: Wprowadzenie restrykcji opartych na roku produkcji  pojazdu lub standardzie emisji  Euro dyskryminuje osoby o niższych 
dochodach, które nie mogą sobie pozwolić na zakup nowych, niskoemisyjnych pojazdów. To prowadzi do wykluczenia społecznego i  zwiększa 
nierówności.
Brak korelacji  między wiekiem pojazdu a emisją: Emisja spalin nie jest bezpośrednio związana z wiekiem pojazdu. Starsze samochody z małymi si lnikami 
mogą emitować mniej zanieczyszczeń niż nowsze pojazdy z większymi si lnikami. Dlatego kryteria oparte na roku produkcji  są nieadekwatne.
Skuteczność alternatywnych rozwiązań: Zamiast wprowadzać sztywne kryteria emisji, warto skupić się na promowaniu alternatywnych form transportu, 
takich jak rowery, hulajnogi elektryczne, czy car-sharing. Ponadto, należy inwestować w ulepszanie infrastruktury komunikacji miejskiej, aby zmniejszyć 
ogólną l iczbę pojazdów w mieście.
Długoterminowe korzyści: Inwestowanie w rozwój infrastruktury transportu publicznego oraz promowanie ekologicznych form transportu przyniesie 
długoterminowe korzyści dla miasta. Zmniejszenie l iczby pojazdów na drogach przyczyni się do redukcji  emisji , poprawy jakości powietrza oraz 
zmniejszenia korków.
Doświadczenia innych miast: W wielu miastach, które wprowadziły strefy niskoemisyjne, zauważono, że inwestycje w transport publiczny i  alternatywne 
formy transportu przyniosły lepsze rezultaty niż restrykcyjne kryteria emisji . Przykłady te pokazują, że warto skupić się na kompleksowych 
rozwiązaniach, które uwzględniają potrzeby wszystkich mieszkańców.
W związku z powyższym, apeluję o rozważenie mojej propozycji , która polega na promowaniu alternatywnych form transportu oraz inwestowaniu w 
rozwój infrastruktury komunikacji  miejskiej, zamiast wprowadzania sztywnych kryteriów emisji opartych na roku produkcji  pojazdu. Uważam, że takie 
podejście będzie bardziej sprawiedliwe i  skuteczne w długoterminowej perspektywie.

Okres 5 lat wyłączenia spod wymogów nie ma większego znaczenia. Wyłączenie obejmujące jedynie mieszkańców Krakowa jest niesprawiedliwe i  prowadzi do wykluczenia społecznego, szczególnie osób mieszkających w gminach ościennych. Wielu z nich codziennie dojeżdża do 
Krakowa do pracy, szkół czy innych instytucji , będąc integralną częścią życia miasta. Dlatego takie wyłączenia powinny uwzględniać również mieszkańców gmin przylegających do Krakowa, którzy są kluczowi dla funkcjonowania metropolii .

Nie popieram rozwiązania polegającego na możliwości wjazdu pojazdów niespełniających wymogów po wniesieniu opłaty. Taki mechanizm faworyzuje osoby 
bardziej zamożne, które mogą sobie pozwolić na dodatkowe koszty, i  tym samym nie rozwiązuje problemu emisji  spalin w mieście. Wprowadzenie opłat nie 
wpłynie znacząco na poprawę jakości powietrza, a jedynie stworzy nierówności społeczne, wykluczając osoby mniej zamożne. Lepszym rozwiązaniem byłoby 
zwiększenie dostępności i  atrakcyjności transportu publicznego oraz rozwój infrastruktury rowerowej i  pieszej, które zachęcą do rezygnacji z używania 
samochodów w mieście.

Jeśli  Strefa Czystego Transportu (SCT) powstanie, jakakolwiek l ista uprzywilejowanych grup nie będzie sprawiedl iwa. Zbyt szeroka l ista wyjątków 
podważa sens istnienia SCT, ponieważ ograniczy realny wpływ strefy na poprawę jakości powietrza. Z drugiej strony zbyt wąska l ista wyjątków prowadzi 
do wykluczenia społecznego i  nadawania specjalnych przywilejów wybranym grupom. Taki podział rodzi pytanie: kto i na jakiej podstawie decyduje, 
które grupy zasługują na te uprawnienia? Uważam, że wprowadzenie SCT powinno opierać się na równym traktowaniu wszystkich mieszkańców oraz 
zapewnieniu dostępnych alternatyw, takich jak rozwój transportu publicznego czy wsparcie finansowe dla osób wymieniających samochody na bardziej 
ekologiczne.

1.9.25 8:43:23 Strefa wydaje się dosyć duża. Można byłoby się zastanowić nad jej wprowadzeniem np. tylko w ścisłym centrum miasta.
Mam dużą rodzinę jest nas w sumie 6-tka osób i  samochód dla takiej grupy również musi być duży. Niestety producenci aut w większości produkują takie auta z dużymi silnikami diesla. Dla si lników benzynowych jest takich aut mało i  ciężko je znaleźć. Państwo dla silników 
Diesla wprowadzają bardzo wyśrubowane normy. Czy mogliby Państwo rozważyć jakieś ułatwienie dla osób, które mają duże rodziny np. Krakowską Kartę Dużej Rodziny lub Kartę Dużej Rodziny, by miały możliwość większego wyboru jazdy nawet starszymi rocznikami Diesli 
wjazdu do SCT.

Brakuje Park and Ride Kurdwanów, Bieżanów, Swoszowice, Mały Płaszów, Mam dużą rodzinę jest nas w sumie 6-tka osób i  samochód dla takiej grupy również musi być duży. Niestety producenci aut w większości produkują takie 
auta z dużymi si lnikami diesla. Dla si lników benzynowych jest takich aut mało i  ciężko je znaleźć. Państwo dla si lników Diesla wprowadzają bardzo 
wyśrubowane normy. Czy mogliby Państwo rozważyć jakieś ułatwienie dla osób, które mają duże rodziny np. Krakowską Kartę Dużej Rodziny lub Kartę 
Dużej Rodziny, by miały możliwość większego wyboru jazdy nawet starszymi rocznikami Diesli  wjazdu do SCT.

Myślę, że OK rozważyłbym kwestię dodatkowych wyłączeń dla osób z Kartą Dużej Rodziny. Jako mieszkaniec oceniam,  że jest to dobre rozwiązanie tylko mówię to jako mieszkaniec. Uwaga jak powyżej. Na l istę wyłączeń w jakiejś formie powinna być włączona grupa osób, które mają Kartę Dużej Rodziny albo osoby z min. 4-ką dzieci.
Mam dużą rodzinę jest nas w sumie 6-tka osób i  samochód dla takiej grupy również musi być duży. Niestety producenci aut w większości produkują takie 
auta z dużymi si lnikami diesla. Dla si lników benzynowych jest takich aut mało i  ciężko je znaleźć. Państwo dla si lników Diesla wprowadzają bardzo 
wyśrubowane normy. Czy mogliby Państwo rozważyć jakieś ułatwienie dla osób, które mają duże rodziny np. Krakowską Kartę Dużej Rodziny lub Kartę 
Dużej Rodziny, by miały możliwość większego wyboru jazdy nawet starszymi rocznikami Diesli  wjazdu do SCT.

1.9.25 8:42:41 Strefa Czystego Transportu powinna obejmować jedynie obszar Starego Miasta. Uprawnieni do wjazdu powinni być wszyscy Mieszkańcy Miasta Krakowa (odprowadzający podatki) niezależnie od wieku pojazdu. Nie powinno być również ograniczeń czasowych (do 2030 r.) oraz 
wjazd nie powinien być uzależniony od dnia nabycia pojazdu. Nie powinno być konieczności zgłaszania pojazdu do systemu weryfikacji . Wszystkie potrzebne dane zawarte są w systemie CEPIK - powinna być automatyczna weryfikacja.
Jeśli  Mieszkańcy Miasta Krakowa odprowadzający podatki (od np. 5 lat) byliby zwolnienie z ww. obowiązków to SCT mogłoby obejmować cały obszar Miasta. 

Powinny być zapewnione dojazdy do wszystkich P+R na obrzeżach Miasta (np. P+R Swoszowice, P+R Czerwone Maki) oraz do Szpitali  bl isko granicy Miasta 
Krakowa np. Szpital im. Żeromskiego.

Powinien być Brany pod uwagę stan auta, a nie jego wiek. Zaniedbane auto z normą Euro 6 będzie bardziej szkodliwe od zadbanego pojazdu z normą np. 
Euro 4. Stan techniczny powinien być weryfikowany przez Stację diagnostyczną - powinny być większe wymagania przy okresowych badaniach 
technicznych.

Dla Mieszkańców Miasta Krakowa odprowadzających podatki (od np. 5 lat) nie powinno być żadnych ograniczeń i  w takim przypadku powinni być zwolnieni z wymogów SCT. Takie rozwiązanie wskazuje, że nie chodzi o Ekologię, Mieszkańca itp a jedynie o zarabianie pieniędzy.
Mieszkańcy Miasta Krakowa odprowadzający podatki w Krakowie powinni być zwolnieni z takiego obowiązku i  pod warunkiem dobrego stanu technicznego 
auta nie powinni  ponosić dodatkowych kosztów.
Opłata taka mogłaby być przerzucona i  odpowiednio zwiększona na osoby spoza Miasta Krakowa, którzy nie odprowadzają podatków w Krakowie.

Dla wszystkich Mieszkańców Miasta Krakowa odprowadzających podatki (od np. 5 lat) nie powinno być żadnych ograniczeń i  w takim przypadku powinni 
być zwolnieni z wymogów SCT.

1.9.25 8:40:51 W ogóle nie powinno być strefy czystego transportu - to jest bzdura z uwagi na geograficzne położenie Krakowa i  wpływ prądów powietrza, które wprowadzają zanieczyszczenia z okolic miasta. Strefa nic nie zmieni. Obszar do którego nie można by wjechać pojazdem powinien być taki jak obecnie, czyli  l inia plant wokół starego miasta. Standardy norm emisji  Euro i  rok produkcji  to jedna wielka unijna bzdura i  fikcja, jeśli  auto lub inny pojazd nie będzie miało sprawnego spalinowego 
układu napędu to te znaczki i  rok produkcji  nic nie znaczą. 

Tak powinno być zmienione, dla mieszkańców ten okres powinien być wydłużony do wartości bezterminowo, jak pojazdy same się wyeliminują z użytkowania, bo dlaczego starszych ludzi, których nie stać na zmianę auta zmuszać do ponoszenia takich kosztów, a obecny pojazd 
na ich ostanie potrzeby i  użytkowanie im wystarczy.

Mogą wjechać, ale ta opłata powinna być mniejsza i  wręcz symboliczna, dla promowania takich rozwiązań i  edukacji w tym zakresie. Tak będzie traktowana 
jako haracz i  wzbudzi sprzeciw społeczny, a z dnia na dzień nie możemy wyeliminować tyle osób ze społecznego życia Krakowa - Ci ludzie pracują na terenie 
Krakowa dla naszego dobra. Są to przecież przedstawiciele wielu zawodów, bo Kraków sam dla siebie nie jest w tym zakresie samowystarczalny i  bez siły 
roboczej z zewnątrz nie ma mowy o dalszym rozwoju i  prawidłowym funkcjonowaniu miasta, a Kraków jako miasto ma duże aspiracje oraz zadłużenie - je też 
ktoś musi spłacić!!!

Lista powinna być uzupełniona i  zapewnić wjazd wszędzie takim grupom społecznym jak: emeryci, ludzie zatrudnieni  na umowę o pracę w firmach których 
siedziba jest na terenie miasta Krakowa.

1.9.25 8:40:25 sct powinna zostać wprowadzona wyłącznie w ścisłym centrum miasta. jakość emisji spalin jest badana na corocznym przeglądzie technicznym pojazdu i  na tej podstawie powinna lub nie być ustalana możliwość wjazdu do 
miasta/ naklejka.  Bardzo często widać na ulicach prawie nowe samochody które kopcą.

jeżeli  posiadam nieruchomość w Krakowie i  płace podatek od nieruchomości i  pracuje w Krakowie i  płacę podatek dochodowy w Krakowie  to jestem mieszkańcem ? czyli  za $$ samochód stanie się ekologiczny ?? co z seniorami ? dlaczego pojazdy zasilane cng/lng będą wyłączone a pojazdy zasilane lpg nie ? lpg jest tak samo ekologiczny jak cng.
redukcja zanieczyszczeń w transporcie dzięki LPG może sięgać:

ok. 10-15 proc. w przypadku CO2,
20 proc. w przypadku CO,
ok. 60 proc. w przypadku węglowodorów. 

1.9.25 8:34:18 SCT należy odrzucić w całości SCT należy odrzucić w całości SCT należy odrzucić w całości SCT należy odrzucić w całości SCT należy odrzucić w całości SCT należy odrzucić w całości
1.9.25 8:33:26 Sct nie powinna dotyczyc motocykli  i  skuterow Dojazd do miejsca zamieszkania/zameldowania. Ustawa powinna nie dotyczyc pojazdow o pojemnosci skokowej si lnika mniejszej niz 1400 cm3. Takie pojazdy sa eko. Powinna byc mozliwosc 

dostosowania starych pojazdow do normy  euro 2. 
Wyłączenie powinno być zawsze. Tak jak pisalem wczesniej, motocykle i  skutery powinny byc wylaczone

1.9.25 8:24:12
1.9.25 8:23:27 Tylko rejon starego miasta. Ilu mieszkańców stać na nowe samochody? Proszę wprowadzić zakaz wjazdu samochodów ciężarowych. Nowa danina. Miasto straci 1/3 turystów. 
1.9.25 8:20:42 Rynek główny i  ulice przyległe Patrz wyżej. Rok produkcji  oraz norma euro są niemiarodajne. Ogólnie osoby mieszkające oraz płacące podatki w Krakowie nie powinny być objęte ograniczeniami. Skok na kase, albo można albo nie można. Samochód nie staje sie "ekologiczny" jeśl i ktoś zapłaci za wjazd :) Śmiech na sali .. pojazdy historyczne/ zabytkowe, a został zwiększony próg możliwości rejestracji  takich samochodów.

Dodatkowo tylko przez ki lkanaście dni  w roku? Masakra..
1.9.25 8:17:56 Strefa powinna obowiązywać w ścisłym centrum Krakowa Standard norm emisji  powinien być szerszy - najwięcej spalin generują samochody stojące w godzinowych korkach gdzie przejazd z ulicy Mogilskiej na 

Wielicką trwa czasem 1,5h. Tu lepszy efekt niż zawężanie norm spalin jest wprowadzenie naprzemienne poruszanie się samochodami o nr parzystych lub 
nie ostatniej l iczby na tablicy rejestracyjnej

Powinien dotyczyć wszystkich osób płacących podatek w Krakowie - jak to jest w przypadku KKM. To o co chodzi? Jak nie wiadomo o co to o pieniądze. Zadanie takiego pytania dyskwalifikuje taki projekt w całości. Powinien dotyczyć wszystkich osób płacących podatek w Krakowie - jak to jest w przypadku KKM.

1.9.25 8:16:47 Należy zrezygnować z projektu. Strefa nie powinna istnieć. Nie chcemy strefy czystego transportu. Standard emisji  Euro jest krzywdzącym wyznacznikiem, bowiem pojazdy kwalifikujące się do jakichkolwiek widelek emisyjności a wyprodukowane przed 
ich zdefiniowaniem w ramach euro, nie osiągają tejże normy.

Zapis należy zmodyfikować, dodając formułę dobrego przykładu. W ramach dobrego przykładu, urzędnicy miejscy ZA WŁASNE ŚRODKI zorganizują dojazd do miejsca pracy promujac ekologiczne rozwiazania przez 90% dni pracujących. Oceniam ten pomysł jako grabież.

1.9.25 8:14:10 Tylko stare centrum i Kazimierz powinny być w strefie Jeśli  auto jest sprawne i  ma ważne badania techniczne to nie można zakazywać wjazdu. Nowy samochód z usterką też  może zanieczyszczać powietrze 
bardziej niż 20 letnie auto...

Powinno się wprowadzić zakaz rejestracji  starszych aut a nie zakazywać jazdy obecnie zarejestrowanych. Z  czasem stare samochody same znikną z ulic. Czyli  jak opłacę wjazd  to auto już nie truje !! Jestem mieszkańcem gminy Liszki i  uważam, że wprowadza się dyskryminację. Według mnie gminy ościenne powinny zrobić to samo i  zakazać wjazdu 
starszymi autami mieszkańcom Krakowa.!!!!

1.9.25 8:13:43 tak, zl ikwidować i  porzucić na stałe pomysł żaden obszar brak ograniczeń wyłączenie na zawsze dla mieszkańców okradanie ludzi, trzeba pozwolić im do nas przyjeżdżać do pracy, bo są potrzebni wszyscy powinni  móc wjechać, każdy kto ma ochotę i  czym ma ochotę
1.9.25 8:13:27 Nie popieram wprowadzenia Strefy Czystego Transportu w jakimkolwiek kształcie. Uważam, że cały obszar Miasta Krakowa jest ważnym miejscem, które powinno być dostępne dla samochodów niezależnie od ich poziomu emisji spalin. Rok produkcji  jest powiązany ze standardem emisji Euro i  bazowanie na tych kryteriach nie jest najkorzystniejszym rozwiązaniem. 

1. Niektóre pojazdy (np. z segmentu premium) spełniały w momencie produkcji  bardziej rygorystyczne normy emisji  spalin niż wówczas obowiązujące.
2. Samochody małolitrażowe ogólnie emitują mniej zanieczyszczeń niż samochody o si lnikach z dużymi pojemnościami skokowymi, które spełniają 
najnowsze normy.
Proponuję zaniechać ograniczeń opisanych w projekcie.

Na tę chwilę jak i w perspektywie najbliższych 10 lat zmuszanie mieszkańców Krakowa i  okolic, stale dojeżdżających do miasta do zastosowania się do proponowanych ograniczeń nie jest dobrym rozwiązaniem. Spowoduje to wykluczenie komunikacyjne mieszkańców głównie 
obrzeży Krakowa i  okolic. Zmuszanie do korzystania z komunikacji  miejskiej jest na ten moment bardzo kiepskim pomysłem nie biorącym pod uwagę wielu czynników:
- komunikacja miejska w Krakowie jest niewydolna, kursuje zbyt rzadko, jest przepełniona, słabo komunikuje przedmieścia i  aglomerację, ma znikomą i lość autobusów nocnych, ale za to jej cena nie jest konkurencyjna z aplikacjami typu uber/bolt. Układ tramwajów jest w 
większości kolizyjny z ruchem drogowym, tramwaje muszą często skręcać na rondach gdzie ich prędkość jest ograniczana do prędkości pieszego. Takie rozwiązanie bardzo spowalnia ruch tramwajów. Autobusy stoją przez dużą część dnia na kolizyjnych przejazdach kolejowych 
(np.: ul. Blokowa w Krakowie) co czyni je bezużyteczną alternatywą dla samochodów w północno-wschodnim Krakowie.
- brak rozbudowanej infrastruktury P+R, to co jest zrobione do tej pory nie jest wystarczające by zachęcić osoby z peryferi i  do korzystania z tego systemu. Np. kilka lat temu zamknięto linię tramwajową do Walcowni. Tamten obszar ma potencjał na duży punkt P+R ale wymaga to 
inwestycji  i  przejazdu niekolizyjnego z ruchem kolejowym.
- ograniczenia nałożone przez remonty i  budowy dróg,
- dopóki nie będzie w Krakowie metra które zapewni szybką i  sprawną komunikację w centrum jak i  poza nim zaniechałbym jakiegokolwiek ograniczania ruchu drogowego. To wstyd, że takie miasto jak Kraków nie ma systemu metra, a proponowanie takich ograniczeń w mieście 
bez metra jak w projekcie SCT to paranoja i  objaw utraty kontaktu z rzeczywistością.
Mała zmiana którą proponuję niezwiązana z SCT - umożliwienie samochodom w których podróżują przynajmniej 3 osoby na jazdę buspasem. Takie rozwiązanie funkcjonuje np.: w Rzeszowie i  zmniejsza to ruch drogowy.

Nie popieram tego rozwiązania, jest ono krótkowzroczne i  spowoduje wiele utrudnień. Projekt SCT zakłada, w sposób pośredni lub bezpośredni, że Kraków ma wydolną komunikację miejską, a to jest dalekie od prawdy. Jako mieszkaniec 
Krakowa od kilku pokoleń nie popieram tego projektu. Swoje argumenty przedstawiłem w pkt. 4. Proponuję przeprowadzenie referendum w sprawie SCT 
np. z najbl iższymi wyborami prezydenckimi.

1.9.25 8:11:53 Zapoznałem, nie powinno jej być. Rok produkcji  nie powinien być brany pod uwagę Osoby mieszkające w strefie powinny być z tego wyłączone, nie każdego stać na wymianę samochodu. To ma być strefa czystego powietrza, czy maszyna do zarabiania pieniędzy? Jak wniosą opłatę to już są ekologiczne? Dlaczego tylko osób z Krakowa?
1.9.25 8:11:21 Granice Strefy Czystego Transportu są w miarę dobrze wyznaczone. To nie auta przyjezdne, a głównie te mieszkańców Krakowa trują tam powietrze. Nie powinno się różnicować możliwości wjazdu od tego, w jakiej 

odległości ktoś mieszka. 
Powinna istnieć możliwość wjazdu dla każdego auta, ale z ograniczeniami. Przykładowo auta EURO3 mogłyby wjeżdżać 30 razy w roku, a EURO2 20 razy 
w roku do strefy. 

Tak, jak pisałem, to nie auta przyjezdne, a głównie te mieszkańców Krakowa trują tam powietrze. Nie powinno się różnicować możliwości wjazdu od tego, w jakiej odległości ktoś mieszka. Tym bardziej, że jeśl i ktoś np. z Gdańska wjedzie (bądź nie) tam raz na rok, czy nawet raz na 
miesiąc, to niczego nie zmieni, a problemem są tysiące aut wjeżdżających tam codziennie. Aut mieszkańców Krakowa. 

Powinna istnieć możliwość wjazdu dla aut niespełniających norm, ale nie za opłatą, a l iczbowo. Bo za opłatą, to można wjeżdżać codziennie, a przecież nie o to 
chodzi, aby ludzie nadal wjeżdżali , a tylko więcej płacil i . I tak, np. auta EURO3 mogłyby wjeżdżać 30 razy w roku, a EURO2 20 razy w roku bez opłat. Tak jak 
pisałem, to nie incydentalny wjazd jest problemem, a codzienny, nawet tych aut, które spełniają normy. Nawet auta zeroemisyjne trują powietrze choćby z opon 
czy z hamulców. 

Wszystko opisałem w odpowiedziach na poprzednie punkty. Podsumowując, każde auto truje tak samo, niezależnie czy jest z Krakowa, z Gdyni czy z 
Warszawy. Ale realnym problemem są auta z Krakowa, bo ich jest nieporównanie więcej. Zasady powinny być takie same dla każdego. I każde auto 
powinno móc wjechać incydentalnie (do np. 30 razy w roku) bez jakichkolwiek opłat, bo problemem jest codzienny wjazd tysięcy aut, a nie incydentalny 
nawet takiego, które spełnia "tylko" normę EURO3. 

1.9.25 8:04:32 Rynek główny i  okolice magistratu Całe miasto bez rynku głownego i  okolic magistratu Euro 1 samochód to nie dobro luksusowe. Nie wprowadzać SCT Szkodliwe dla mieszkańców, wprowadzacie odległy termin, jak sklepy z formatem kup dziś, zapłacisz za pół roku. Robicie to po to żeby się ludzie nie odzywali  a 
potem powiecie że były konsultacje. Podwyżki cen usług to tylko jeden pewnik, wzrost kosztów działalności i  życia w Krakowie to kolejny. Ale to akurat Was w 
tym mieście nie obchodzi 

Szkoda że tu mieszkam. I tak zrobicie co Wam się podoba. Zbudujcie metro a potem wprowadzajcie SCT nawet w Palermo na Sycyli i jest metro. A dumny 
Kraków będzie miał SCT żenujace.

1.9.25 7:58:50 Strefa powinna obejmować obszar ściśle go centrum, a nie całe miasto. Ludzie pracują i  wydają swoje pieniądze w mieście do którego zaraz nie wjadą. Myślę że straci na tym przede wszystkim miasto i  przedsiębiorcy. Nie można ograniczać się tylko do tych miejsc. Jest wiele specjalistów lekarzy do których trzeba dotrzeć samochodem z chora osobą a te lokalizację są już 
w strefie. 

Proszę sprawdzić badania powietrza w pandemii, aut na ulicach nie było a zanieczyszczenia tak samo duże. Co to za rozwiązanie? Zamiast ekologii robicie haracz. Wszyscy powinni mieć dostęp do miasta i  jego atrakcji. 

1.9.25 7:52:11 Tylko ściśle centrum Krakowa. Dojazd do wszystkim parkingow Park and Ride i tak jak wyżej, strefa powinna obowiązywać tylko w ścisłym centrum miasta. Ogólne restrykcje są zbyt wygórowane. Może miasto dopłaci do zakupu nowych samochodów? Uważam że powinien być dłuższy okres dla wszystkich na przystosowanie się do wymogów SCT. Bez sensu i  tak opłaty za parkowanie w Krakowie są bardzo wysokie. A osoby nie mieszkające w Krakowie? Miasto doplaci za ich dojazdy i  pracę wykonywana na rzecz mieszkańców Krakowa.
1.9.25 7:51:44 Jedyna granica SCT to powinna być wewnątrz starówki. SCT jest tylko i  wyłącznie faworyzacją bogatych. Co z tego że spełnia nowe normy jak będzie mógł wjechać mercedes 6.3L AMG a dziadek z Wieliczki 

swoim Fiatem Cinquecento 500 już nie... Tak samo zamiast zakazywać wjazdu spalinowym może pierwsze trzeba ruszyć z elektryfikacją i  rozbudową 
miejsc ładowania samochodów? 

Ludzie zaczną się buntować i  i  tak wrócicie do starych zasad. Zamiast uczyć się na błędach miast z innych krajów wy chcenie powielać ich błędy! Pazerność na kase i  tyle. Zabijecie tylko swoją turystykę i  tyle zyskacie. Jeśli  się chce robić takie obostrzenia to trzeba zainwestować w parkingi na obrzeżach i  
sprawną komunikacje a potem zakazywać wjazdu.

Powinny zostać dopuszczone samochody: ludzi dojeżdżających do pracy i  na uczelnie, kurierzy i  firmy transportowe, inwalidzi.

1.9.25 7:51:28 Centrum miasta Rynek/Kazimierz Euro 1 dla benzyny euro 4 dla oleju napędowego. Dla wszyskich. Dla wszyskich powinien być dłuższy czas. Mieszkańcy Zabierzowie, wieliczki itp itd najczęściej pracują w Krakowie. Bardzo źle. Jeżeli  będzie to zrobione nie radykalnie a normalnie z głową to poza zabytkami większych wyjątków nie będzie 
1.9.25 7:47:59 Należy ją całkowicie znieść, nie przyniesie jakichkolwiek skutków poza komfortem bogatych obywateli Wszędzie i  każdym autem! Proponowane rozwiązania to banialuka, jakby chodziło o ekologie, to kierowanoby się poziomem emisji i  a nie normą euro, która zezwala na wjazd 

Dodge Rama V8 a nie pozwala na Seicento z emisją 4x mniejszą mimo wieku
Znieść SCT i  basta. Jak nie wiadomo, o co chodzi, to chodzi o pieniądze. Jak zapłacisz to stajesz się eko? Paranoja. Nie powinno być l isty i  żadnych wyłączeń, obywatele mają konstytucyjne prawo do swobodnego przemieszczania się 

1.9.25 7:47:08 Jeśli  taka strefa ma być to tylko ściśle centrum. Wyeliminować tylko stare samochody które faktycznie zatruwają środowisko,  te które mają powycinane DPF .. Krzywda dla człowieka zwykłego, nabijanie skarbonki państwa z naszych opodatkowych już pensji .. Mieszkam poza granicami Krakowa,  pracuje w Krakowie i  setki jak nie tysiące takich osób jak ja.  Poza turystami każdy powinien mieć dostęp tutaj jeśli  
jedzie w celu np. Nauki, pracy,  leczenia. 

1.9.25 7:45:30 Wycofać się to dobry tor 
Nie dyskryminować mniej zamożnych i  przyjezdnych z gmin ościennych którzy tu pracują i  nabijają kasę ratusza . Czy ktoś co pracuje na kasie za 3500 zapłaci za nowe auto  80000 czy 100000 tysięcy ? Nie! Czy Ktoś kto ma auto za 200000 tys i  nie spełnia norm zapłaci za wjazd 
? Tak ! Bo go stać i  on już nie będzie truł po opłacie tak ? ! CHIPOKRYZJA

Jaka strefa ? Po co ? Kraków to Metopolja powinie muc wjechać kto chce i  czym chce Oczywiście to jest dyskryminacja i ograniczanie moich praw nie będzie mnie stać na zakup nowego drogiego samochodu a po wejściu ustawy stracę 
jeszcze dodatkowo na na tym co mam w czyimś interesie to jest wprowadzane nie zgadzam się na takie zmiany i  ograniczanie mojej wolności.

5 lat to jak zrywanie plastra z strupem a co potem będziemy tak bogaci że będziemy jeździć beż emisyjnie . Przewietrzyć trzeba Krakow nie zakazywać bo tak łatwiej. To rozwiązanie uważam za absurdalne i  twożenie elit na bogatych i  biednych , Co pogłębi przepaść . Bo firmy i  zamożni bez problemu opłaca opłatę wjazdową i  
będą jeżcic a większość nie będzie stać . Zinnej beczki disel nam szkodzi w Krakowie chyba że zapłaci to już nie? Poważnie.!

Wszystcy powinni  móc jeździć gdzie chcą stop z barierami.! 

1.9.25 7:44:05 Według konstytucji  nie może być granic ogranicząjacych możliwość swobodnego poruszania się, tym samym nie powinny one istnieć. Cały Kraków powinien być dostępny do dojazdu samochodem bez ograniczeń. Wymagania roczników i norm wyssane z palca. W Niemczech wymagania dla stref czystego transportu są dużo niższe, a są dodatkowo jeszcze obniżane. 
Świadomi ludzie widzą, że SCT NIE PRZYNOSI EFEKTÓW. 

Powinno zostać wyłączone spod wymogów bezterminowo, nie tylko dla mieszkańców Krakowa. Złodziejstwo w czystej postaci. Opłata nie spowoduje zmniejszenia emisji  spalin. Wszystkie samochody powinny mieć nieograniczony wjazd do Krakowa. Co z mieszkańcami Krakowa mającymi samochody zarejestrowane w innych 
miastach? Absurd goni absurd w tym projekcie. 

1.9.25 7:43:29 Nie należy wprowadzać czegoś takiego jak strefa czystego transportu. Miasto nie powinno ograniczać obywatelom swobody przemieszczania się oraz wyznaczać jakim pojazdem mają się poruszać gdyż jest to sprzeczne z konstytucją.
Wracając jednak do SCT. Władze miasta Krakowa mogą w inny sposób zadbać o środowisko. Przede wszystkim nie zabudowywać nowych przestrzeni  budynkami oraz "betonować" kolejnych terenów gdyż nie wpływa to dobrze na środowisko oraz zwierzęta tam żyjące.
Co do granic strefy, gdyby taka została "przepchnięta na siłę dla chorego kultu ekologii" powinna zajmować obszar który w najmniejszym stopniu ograniczy możliwości swobodnego przemieszczania się nie narzuconym środkiem transportu. (strefa może zajmować obszar 
centrum Krakowa, jednak zwrócić trzeba uwagę aby zapewnić swobodny dojazd do Dworca Głównego).

Jeśli  jednak strefa będzie "przepychana na siłę" nie powinna ograniczać obywatelom dojazdu do miejsc takich jak szpitale, oraz wielopowierzchniowe 
sklepy w których można zakupić większość produktów (przy większych zakupach ciężko jest wsiąść w autobus i  pokonać trasę dom-sklep). Ważne też aby 
"w miarę możliwości" zapewnić dogodne miejsca parkingowe "Park and Ride" oczywiście w przypadku korzystania z komunikacji miejskiej taki parking 
powinien być darmowy.

Uważam że do Krakowa powinno wjechać każde auto, bez ograniczeń roku produkcji  czy emisji spalin. Pragnę zauważyć że dobrze utrzymane nawet 
starsze auto nie sprawia problemów. (Porównując samochody celowo starszy diesel oraz nowa benzyna (VW Lupo 1999r diesel, z samochodem 
benzynowym np BMW 5 2023 benzyna, wartości emisji  Co2 są w przypadku starszego auta podobne, minimalnie większe lub w kilku przypadkach niższe 
niż nowego samochodu), a takich przypadków jest znacznie, znacznie więcej. Proszę też zauważyć, że natężenie ruchu pojazdów w Krakowie (oraz innych 
miastach) jest spore a bardzo często badania jakości powietrza wykazują jego dobrą jakość nawet przy dużym natężeniu ruchu. Czyżby to spaliny 

 wybierały kiedy źle wpływają na powietrze a kiedy nie? 

A czym się różną mieszkańcy Krakowa, od mieszkańców innych miejscowości? Czy miasto Kraków chce prowadzić selekcje obywateli? Znów miasto Kraków proponuje rozwiązania dyskryminujące, ograniczające wolność oraz wprowadzające selekcję obywateli. Strefy nie powinno się wprowadzać w Krakowie. Wszystkie rozwiązania w niej zawarte mają na celu selekcje obywateli  oraz ograniczanie ich swobód.

1.9.25 7:18:21 tak pozniej o 20 lat powinno byc 20 lat to wyludzanie pieniedzy, tylko informowanie o potrzebie zmiany pojazdu emeryci powinni byc uwzglednieni, to ludzie chorzy i  czesciowo niedolezni musza miec mozliwosc jazdy samochodem!!! nie znecac sie nad starszymi, nie 
eliminowac ich z zycia!!! 

1.9.25 7:17:30 Jestem przeciw wprowadzaniu strefy czystego transportu Jestem przeciw wprowadzaniu strefy czystego transportu Jestem przeciw wprowadzaniu strefy czystego transportu Jestem przeciw wprowadzaniu strefy czystego transportu Jestem przeciw wprowadzaniu strefy czystego transportu Jestem przeciw wprowadzaniu strefy czystego transportu 
1.9.25 7:13:15 Bez sensowne Każda instytucja publ iczna powinna być łatwo dostępna dla każdego z naszego obszaru…. Żaden rok nie jest odpiwiedni  mamy stare samochody i  starych ludzi którym za niedługo trzeba będzie pomóc dojechać do instytucji  żeby załatwić 

cokolwiek….
20 lat Skok na pieniądze Ile mamy zabytków? Powinny wjeżdżać i le chcą i  jak chcą..

1.9.25 7:12:57 Strefa Czystego Transportu powinna obejmować:
- teren urzędu miasta Krakowa,
- teren magistratu,
- teren urzędu Marszałkowskiego,
- teren siedziby zarządu dróg miasta Krakowa,
- teren siedziby zarządu transportu publicznego w Krakowie.

Cały Kraków powienien być dostępny dla mieszkańców z samochodem, bez znaczenia jaki stary jest. ZERO WASTE! Są bezsensu, niepoparte żadnymi materiałami i badaniami. Moje auto zostało dopuszczone do ruchu w URZĘDZIE MIASTA KRAKOWA i mam prawo poruszać się nim. Jaką jest to ekologia? Żadna. Każdy mieszkaniec Krakowa powienien mieć swobodę poruszania się autem.

1.9.25 7:06:07 Nie powinno być wprowadzonej Całe miasto beż ścisłego centrum Każdy sqmochod na którego stać obywatela płacącego podatki Dożywotni Traaaagedia Każdy samochod 
1.9.25 7:02:30 Najlepiej, aby strefa nie istniała, ale jeśl i  już to przede wszystkim NIE dla RODOWITYCH mieszkańców Krakowa. No ale jeśli  już musi jakaś istnieć to maksymalnie w obrębie ścisłego centrum - rynek i  okoliczne uliczki, Kazimierz. Inne ważne miejsca to:

- Dworzec Główny
- galerie handlowe
- park wodny

Ograniczenia bazujące na standardzie emisji  “Euro” nie mają sensu. Każdy może usunąć katalizator czy DPF/GPF, jak i  każdy może go zamontować. Jeżeli  
już to ograniczenia powinny być oparte na zmierzonej na stacji  diagnostycznej oraz odnotowanej tam emisji .

Uważam, że jest to w porządku, ale bezwarunkowo i  dożywotnio zwolnieni powinni być rodowici mieszkańcy Krakowa. Nawet jeśli  wyjadę, to chciałbym wrócić i  swobodnie przemieszczać się po mieście. W porządku, aczkolwiek ceny muszą być realnie dostosowane, a dla stale płacących w Krakowie podatki - muszą być zniżki. Dodajcie rodowitych Krakowian i  niech zakaz nie dotyczy ich dożywotnio.

1.9.25 6:34:15 Jeżeli  strefa miała by obowiązywać to tylko w granicach starego miasta Cały obszar to parodia, poniżanie ludzi i  odbieranie im prawa wyboru czym będą jeździć. Oczywiście mieszkańcy Krakowa będą za ale i lu przyjezdnych 
pracuje w KRK ..dlaczego będą gorsi 

Euro 6 to dyskryminacja ludzi mniej zamożnych. Kogo stać na taki samochód ma być uprzywilejowany ? To absurd. Jak dacie ludziom pieniądze na zakup 
samochodu to bardzo prosze wprowadzajcie sobie zmiany.

Bzdura dlaczego mają być lepsi od innych bo mniej zanieczyszcza niż przyjezdni Jak kogoś nie stać na nowe auto to stać go będzie na opłaty? Żadna , cała ustawa to poniżanie ludzi

1.9.25 6:20:48 Gdzie pytanie czy jesteś za wprowadzeniem STC????!!! 9 % na nie STC referendum Głupota gdzie okres przejściowy euro 2? Powinno być referendum gdzie pytanie czy popierasz STC chyba 15 lat dla mieszkańców Małopolski STC powinno być referendum Taxi 
1.9.25 6:11:08 Modyfikacja polega na zaniechaniu działań. Euro 6 zmienić na Euro 5 bo za bardzo zostaly normy wyśrubowane To co to ma być za strefa czystego transortu jak stare pojazdy wjadą za opłatę . Pieniądze oczyszczą powietrze. To jest nabijanie kasy do skarbonki miasta nie 

strefa czystego transortu!!!
1.9.25 6:10:24 Witam uważam że strefa czystego transportu powinna obowiązywać w ścisłym centrum tak jak rynek główny Kraków a nie obszar Krakowa Moim zdaniem norma przedstawiona jest zbyt wymagająca nie powinniśmy narzucać innym osobom a przede wszystkim ludziom których nie stać na 

nowe samochody
Mieszkam poza Krakowem codziennie dojeżdżam bo mam słabe połączenie dojeżdżam samochodem marki seat Toledo 1.9 TDI i  uważam że normy tylko dla mieszkańców Krakowa to lekka przesada 
Setki osób dojeżdża tak jak ja a nie stać ich na nowe samochody

 Osobiście uważam że w Polsce jest wiele podatków z których państwo zarabia krocie a dołożenie podatku emisyjnego jest już aż nadto przesadą Uważam że te przywileje nie powinny należeć się tylko mieszkańcom Krakowa bo oni przykładowo do pracy mają blisko i  komunikacja miejska działa 
bardzo dobrze nie tak jak w sąsiadujących gminach autobus co dwie godziny 

 Uważam że wszyscy mają do tego prawo by móc wjeżdżać starszymi samochodami na obszar Krakowa 
1.9.25 3:45:36 Brak strefy Cały Kraków Brak ograniczeń. Nie każdego stać na nowy samochód. Ja był wyłączył cały projekt wyrzucając go do kosza. XD i  co to zmieni? Jak ktoś zapłaci to nagle powietrze będzie mniej zanieczyszczone? Wszyscy powinni  być wyłączeni 
1.9.25 2:46:32 Jesli  sct jest konieczna ograniczyc tylko do ścislego centrum a nie obejmowac cale miasto Mieszkancy Krakowa powinni byc w ogóle wyłączeni spod wymogów strefy Czyli  jak sie zaplaci,to juz samochod spelnia standardy i  nie zanieczyszcza powietrza? To jesli taka hipokryzja, to 250 zl  za godz a nie 2,5zl.Jak szaleć,to szaleć
1.9.25 2:12:10 W krakowskim ogrodzie zoologicznym, możecie sobie zrobić strefę czystego transportu, reszta miasta jest dla mieszkańców i  nie wolno nikogo dyskryminować, jak ludzi nie stać na samochód z durnymi normami euro, niech jeździ tym na jaki go stać. Całe miasto, w tym Rynek Główny, powinny zostać wyłączone z jakiejś durnej strefy, każdy mieszkaniec ma prawo dojechać do swojego miejsca 

zamieszkania i  opuścić je o każdej porze dnia i nocy
Przestańcie robić z ludzi debi li , Niemcy i  inne państwa l ikwidują strefy, ze względu na skargi pokrzywdzonych mieszkańców, oraz na dyskryminację. Proponuję okres 50 lat, może za tyle Polaków będzie już stać na samochód z normami euro K****, czyli  jak zapłacę, to będzie ok? Czyli  ch** z czystym powietrzem, l iczy się kasa? Wszyscy mieszkańcy płacący w Krakowie podatki powinni  mieć możliwość posiadania samochodu zwolnionego z zakazu wjazdu. Ja nie potrzebuje jeździć 

autem po tym durnym mieście, ja potrzebuje się z tego miasta wydostać, wtedy kiedy mi to pasuje i  autem na jakie mnie stać.
1.9.25 2:08:57 Moim zdaniem strefa czystego transportu jest plasterkiem na działania, które w Krakowie miały miejsce przez ostatnie lata. Mianowicie chodzi mi o wszechobecną betonozę i  zabudowanie korytarzy powietrznych, co spowodowało gromadzenie się w mieście smogu. Jeśli  już 

musi być strefa czystego transportu, powinna ona mieć granice wokół ścisłego centrum, pierwsza obwodnica Krakowa oraz Kazimierz - obszar wewnątrz ulic zamykających, tj. Dietla, Starowiślnej, Podgórskiej, oraz Krakowskiej.
Uważam, że wszelkie obszary przy szpitalach oraz drogi dojazdowe do nich powinny być zwolnione z jakichkolwiek ograniczeń. Uważam, że rok produkcji  powinien być przesunięty do roku 2000. Jest mnóstwo ludzi, których zwyczajnie nie stać na nowsze samochody, lub z innych 

powodów nie chcą lub nie mogą jeździć nowszymi samochodami. Jeśli  chodzi o normę EURO myślę, że powinno być to EURO 2 z tych samych, wyżej 
wymienionych powodów.

Uważam, że samochody zakupione przez mieszkańców przed końcem 2026 roku powinny być zwolnione z obostrzeń. Powinno to dać czas osobom, które pasjonują się motoryzacją i  zakupią swój wymarzony samochód bez obaw o konieczność jego wymiany po 2030 roku. Myślę, że takie rozwiązanie będzie dobre, jeśl i takie opłaty nie będą wysokie. Moim zdaniem opłata godzinowa powinna wynosić nie więcej, niż 5 złotych, 
dzienna powinna wynosić nie więcej, niż 20 złotych, a miesięczna nie więcej, niż 300 złotych.

Zaproponowane zwolnienie pojazdów zabytkowych na okres pięćdziesięciu dni jest złe. Osoby posiadające samochody zabytkowe często poruszają się 
nimi na codzień i  zabranie im takiej możliwości ogranicza ich wolność i  swobodę w poruszaniu się. Zabija miłość do motoryzacji. Pojazdy uznane za 
zabytkowe nie powinny mieć żadnych ograniczeń w poruszaniu się po mieście. Samo przyznanie statusu pojazdu zabytkowego wymusza na właścicielu 
dobry stan techniczny pojazdu i  dbanie o to, aby ten stan utrzymać, co przekłada się na zmniejszenie zanieczyszczeń generowanych przez taki samochód.

1.9.25 1:52:41 Tereny szpitali  i  placówek zdrowotnych Dla mieszkańców bez ograniczeń Bardzo duża opłata dzienna Dla mieszkańców bez ograniczeń terminowych
1.9.25 1:50:56 Zarejestrowane samochody diesla z normą euro 6 nie powinny być w przypadku mieszkańców wyłączone z poruszania się w Krakowie od 2030r. 

Samochód diesla euro 6 w roku 2030 będzie 16 letnim samochodem w miarę nowym i nadal wartościowym  i jeżeli  był doinwestowany to jego sprzedaż 
będzie stratą dla właściciela. Kto zrekompensuje tą stratę. Czy teraz opłaca się iwestować w taki samochód jeżeli  trzeba się go pozbyć w przeciągu 5 lat. 
Uważam to za dużą dyskryminację  w porównaniu do starych nawet 25 letnich benzyniaków których nie obejmie STC w 2030 r. Jak się ma wartość diesla 
z 2017r do wartości benzyniaka z 2005r. Dlaczego właściciele diesla są tak bardzo dyskryminowani. Rozumiem wymogi dla przyjezdnych, ale 
mieszkańców nie powinno się tak dyskryminować.

Dlaczego w 2030r  taki zapis nie będzie  dotyczył właścielu  diesla euro 6 z 2017 r. To dyskryminacja Nie mam zdania. Nie mam zdania

1.9.25 1:40:10 Brak strefy To jest zła propozycja Brak sct To jest za krótki okres ... To zdzierstwo z obywatela . Negatywnie oceniam Tylko brak strefy SCT
1.9.25 1:15:03 SCT powinno być w obszarze nie większym niż ograniczony II obwodnicą Euro 1 dla benzyny, Euro 4 dla diesla, tak jak w Niemczech Pojazdy specjalnie, zabytkowe, historyczne, należące do seniorów, powinny zostać wyłączone z zakazu wjazdu bez żadnych dodatkowych ograniczeń. 
1.9.25 1:10:03 tak - strefa czystego transportu to całkowita klapa.  Lepszym pomysłem jest  bezpłatny miejski transport i  parkingi - chetnie zostawie auto przed krakowem i pojade autobusem/tramwajem majac np kartet na cały dzien jazdy. A co gdy mój starszy ojciec pojedzie do lekarza który przyjmuje w przychodni  w innym miejscu niż główne szpitale??? - na to pytanie nie macie 

odpowiedzi.  Jak to ma wyglądać?  To jest ewidentne dyskryminowanie osób chorych i  słabych. 
SCT powinna być zl ikwidowana całkowicie jak mieszkam 3km od krakowa to mnie to nie obejmie - to jest dyskryminacja mojej osoby opłata moze jest jakims wyjsciem ale nie taka wysoka  niech to bedzie 10zł maksimum !!!!! urzędnicy panstwowi, nauczyciele , cała służba zdrowia powinna mieć wstęp za darmo i  bez ograniczeń - bo pracują dla dobra państwa 

1.9.25 1:09:05 Strefa winna być w początkowym okresie jak najmniejsza, aby tylko dawało to miastu możliwość ubiegania się o dotacje z racji jej ustanowienia (jak np. postanowiono w Szczecinie i  większości innych miast w Polsce). Dałoby to minimalizacje kosztów jej tworzenia, kontroli  i  
nadzoru. Zaoszczędzone tak środki należałoby niezwłocznie wykorzystać na dokończenie strategicznych inwestycji  drogowych w mieście, np. domknięcie III obwodnicy (która czeka na to już 50 lat!), aby chociażby odciążyć wreszcie Aleje i  zminimalizować korki (każdy pojazd 
jadący w mieście 5 km/h zamiast 50 km/h emituje ok. 10 razy więcej spalin na każdy przejechany kilometr, bez względu na jego rok produkcji).

Należałoby przewidywać, że P+R typu Górka Narodowa błyskawicznie się zapchają, nie mówiąc już o parkingach w bezpośrednim sąsiedztwie szpitali . Ile 
mają miejsc postojowych wszystkie tego typu parkingi w mieście, w stosunku do tego, i le pojazdów spoza Krakowa przyjeżdża codziennie do naszego 
miasta i  o i le w związku z tym w proponowanym projekcie mega-strefy przewiduje się zmalenie liczby wjeżdżających pojazdów starszych? (Brak 
konkretnych danych l iczbowych w udostępnionych opini i publicznej projektach przedstawionych opracowań).

Każdy diagnosta wie, że często młodsze pojazdy, jeżdżąc ze źle uregulowanym zapłonem itp., emitują więcej szkodliwych produktów, niż pojazdy starsze, 
ale lepiej zadbane. Tak więc to nie rok produkcji , a realny i  rzetelny wynik badania na stacjach przeglądu pojazdów powinien decydować o tym, czy dany 
pojazd może dalej być eksploatowany. Ustanowienie kryteriów wiekowych dla pojazdów jest tylko pseudokryterium i pójściem na łatwiznę, a nie wyłapie 
skutecznie prawdziwych szkodników i trucicieli. To nie norma emisji  spalin gwarantowana przez producenta dla pojazdu opuszczającego fabrykę jest 
decydująca o tym, i le spalin, po często nawet niedługim czasie eksploatacji , emituje dany pojazd, lecz jego realny i  aktualny stan techniczny.

Wyłączenia spod wymogów SCT winny dotyczyć, na czas nieokreślony, wszystkich właścicieli  pojazdów, którzy osiągnęli  wiek emerytalny (65 lat mężczyźni i  60 lat kobiety), pod warunkiem, że stali  się posiadaczami swojego pojazdu jeszcze przed ustanowieniem przepisów 
wprowadzających SCT. Prawo nie powinno bowiem działać w wstecz, w stosunku do tych, którzy kupując swój pojazd nie mogli  wiedzieć, że nie będą mogli  wkrótce z niego w mieście korzystać, a których często nie stać już na zakup młodszego pojazdu, z racji  niskiej emerytury.

A jakie są przewidywane koszty utrzymywania, rozliczania i  kontrolowania takiego systemu dodatkowych opłat, skoro nawet bramki na autostradach nie 
sprawdzają się generując często olbrzymie korki i  zaburzając bez sensu płynność ruchu (w tym zwiększając oczywiście znacznie emisję szkodliwych spalin)?

A i lu urzędników trzeba będzie ekstra zatrudnić do kontroli  i  wydawania oraz weryfikacji  i  przedłużania pozwoleń na wjazd dla tych wszystkich grup 
wyjątków? I kto to będzie utrzymywał, z jakich środków? I jak dużo innych projektów się w mieście w ogóle nie zrealizuje z tego powodu?

1.9.25 1:07:12 Druga obwodnica Dworzec głôwny Dobrze
1.9.25 1:02:14 Zgłaszam protest dla tego projektu Zgłaszam protest dla tego projektu Zgłaszam protest dla tego projektu Zgłaszam protest dla tego projektu Zgłaszam protest dla tego projektu Zgłaszam protest dla tego projektu
1.9.25 0:54:47 STC powinna sie pokrywac z strefa platnego parkowania A i B i  nic wiecej To stanowczo za malo. Strefe nalezy ograniczyc obszarowo, wtedy problem dojazdow do szpitali  czy innych waznych miejsc zmaleje lub zniknie. Dla si lnika diesla zupelnie wystarczajace i  bezpieczne dla srodowiska jest ograniczenie

do EURO 6. Wyzsze wymogi sa absolutnie niekonieczne.
Piec lat to okres wystarczajacy, ALE dla samochodow nalezacych do mieszkancow Krakowa i  zarejestrowanych przed wejsciem w zycie strefy powinno nie byc ograniczenia czasowego.
Do czasu utylizacji  samochodu, lub sprzedaz, ale bez prawa uzytkowania w STC po zmianie wlasciciela, (jesli  auto nie spelnia aktualnych wymogow srodowiskowych w chwili  sprzedazy)

Zalezy od wysokosci oplaty. Zaproponowana jest zbyt wysoka, szczegolnie dla ludzi ktorych
przeciez nie stac na wymiane auta na nowsze.

Dla samochodow zabytkowych - mozliwosc poruszania sie w strefie caly rok, a nie jak
proponowano tylko 50 dni w roku.

1.9.25 0:47:26 Granica sct powinna kończyć się na alejach Strefa nie powinna obowiązywać dojazdu do wszystkich szpitali , urzędów, sądów W żaden sposób nie powinno się zmuszać mieszkańców do wymiany aut na nowsze a postawić na większą i lość zieleni w mieście i  diametralnie zmienić plany urbanizacyjne miasta W tym rozwiązaniu nie ma ekologi ale jest dobry plan na dodatkowy zarobek na społeczeństwu moja ocena minus mierny prawie bańka Pojazdy historyczne/zabytkowe nie spełniają norm nie powinny mieć wjazdu do sct 
1.9.25 0:29:27 Cały pomysł wprowadzenia SCT i  uchwały w tej sprawie - do kosza. Wyjątkowa hipokryzja autorów projektu. Zasłona dymna w celu pokazania, że "coś robimy", bo z góry idą naciski. Wpływ SCT na zanieczyszenie powietrza będzie znikomy, lub żaden. Za to obywatele będą 

bezprzykładnie dyskryminowani i  podzieleni .
Kuriozum. Czy można wiedzieć kto z nazwiska wymyśla te bzdury? Kompletnie bez znaczenia. SCT i  tak będzie tylko z nazwy. Wyłącznie bezprzykładne dzielenie społeczeństwa na lepszych i  gorszych. Kuriozum. To znaczy, że nie chodzi o żaden "czysty transport", tylko o kasę. Kuriozum. To znaczy, że nie chodzi o żaden czysty transport, tylko o dzielenie społeczeństwa na "lepszych i  gorszych" i  udawanie, że jednak coś się w 

temacie robi . A wszystko po to, by chronić własny tyłek i  zadowolić "górę". Tak to właśnie wygląda.
1.9.25 0:21:09 Powinno zostać zmienione lub dostosowane do mieszkańców i typów samochodów. Ja mieszkam w centrum okolice Ronda Grzegórzeckiego, posiadam nowy samochód rocznik 2021 ale też starszy z rocznika 2000 i  jest to mój samochód terenowy na dalekie wyprawy. Jako 

mieszkanka Krakowa nie wyobrażam sobie że mogłabym się go pozbyć ponieważ jest to legandarny Land Rover Discovery, który nie może być zbyt zautomatyzowany (więc musi być to starszy model) na wypadek gdyby coś się popsuło na dalekiej wyprawie i  musiałabym sama 
naprawić auto na miejscu nie mając dostępu do mechanika (jeśl i  coś zepsuje się z komputerem w przypadku nowego samochodu tej marki) nie będę w stanie pojechać dalej. Samochód jest zmodyfikowany pod wyprawy dlatego nie uzyskam żółtych tablic. Jako mieszkanka 
centrum Krakowa będę bardzo poszkodowana, dlatego dobrze byłby żeby przepisy brały pod uwagę osoby takie jak ja, mój sąsiad ma podobną sytuację, w całym Krakowie napewno jest więcej takich osób. 

Uważam że cala ta strefa to zły pomysł, wdychamy smog z okolicznych podkrakowskich miasteczek gdzie pali  się absolutnie wszystkim, samochody to 
najmniejszy problem. Przede wszystkim nie powinno to dotyczyć mieszkańców miasta ani teraz ani w przyszłości 

Te grupy mieszkańców wymienione powyżej powinny być zawsze zwolnione ze strefy nawet za 5 lat 

1.9.25 0:15:42 Strefa powinna obejmować według mnie samo centrum miasta. Euro 6 dla diesli jest zdecydowanie zbyt rygorystyczne. Poziom fi ltrowania jest już bardzo duży nawet od euro 4, więc od takiej normy bym zaczął, 
sukcesywnie z czasem zwiększając ją.

jest to dobry pomysł 

1.9.25 0:04:09 JESTEM PRZECIWNY WPROWADZENIU STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU JESTEM PRZECIWNY WPROWADZENIU STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU JESTEM PRZECIWNY WPROWADZENIU STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU JESTEM PRZECIWNY WPROWADZENIU STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU JAKO DYSKRYMINUJĄCE I OGRANICZAJĄCE PRAWA I SWOBODY OSÓB UBOŻSZYCH Z POZA KRAKOWA JESTEM PRZECIWNY WPROWADZENIU STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU
############# Z SCT powinny zostać byc wyłączone:

1.Obszary leżące poza II obwodnicą miasta, 
2. Wszystkie drogi dojazdowe do istniejących i  planowanych parkingów P+R

Obszary w zakresie I i  II obwodnicy mogą podlegać bardziej restrykcyjnym wymogom odnosnie wymaganej normy EURO, natomiast obszar pomiędzy II i  IV obwodnicą powinien podlegać restrykcjom nie większym niż te na terenie niemieckich miast tj - dozwolony dostęp dla 
pojazdów spełniających normę EURO 4 na stałe.

SCT powinna umożliwić swobodny dojazd do każdego P+R w mieście., najkrótszą drogą z obwodnicy.
Dojazd do wszystkich kluczowych instytucji  takich jak szpitale/szkoły/kościoły/urzędy etc... powinien być umożliwiony dla każdego kto ma interes i  
potrzebę odwiedzenia danego miejsca. Tyczy się to zwłaszcza placówek medycznych. Nie wyobrażam sobie abym był ekonomicznie wykluczony i  nie mógł 
zawieźć rodzącej żony lub niechodzącej osoby starszej do szpitala w centrum miasta tylko z powodu 

Wymogi są zbyt restrykcyjne i  w pierwotnie zaproponowanej formie powinny być zastosowane tylko w ścisłym centrum miasta (I i  II obwodnica) Obszar 
pomiędzy II i  IV obwodnicą powinien podlegać takim samym wymogom jak miasta niemieckie tj. EURO 4

W celu uniknięcia wykluczenia ekonomicznego, zwłaszcza pośród najuboższych mieszkańców miasta, okres wyłączenia dla mieszkańców miasta powienien być bezterminowy - dotyczy samochodów które już są obecnie zarejestrowane. W takim ujęciu wymiana samochodów na 
mniej emisyjne, będzie wolniejsza, ale żadna grupa mieszkańców nie będzie wykluczona z powodów ekonomicznych.

Fatalne rozwiązanie pogłębiające wykluczenie ekonomiczne dla mieszkańców i turystów. W jaki sposób pobranie opłaty za wjazd miałoby się przysłużyć 
redukcji  emisji? 

SCT powinna pozwalać na wjazd starszych pojazdów małolitrażowych o sumarycznych emisjach niższych niż w przypadku niektórych nowych pojazdów.

############# tak Po 2030 wprowadźcie l iczniki  dni w Krakowie dla wszystkich nie spełniających norm, nie jedynie dla historycznych i  zabytkowych. Trzeba usunąć pojazdy 
uciążliwe dla środowiska, czyli  te które jednocześnie nie spełniają norm i są użytkowane regularnie. Gdy będzie zakaz całkowity - uderzycie w dojazdy 
awaryjne ludzi spoza Krakowa do wielu innych miejsc poza szpitalem, w klasyki, w turystykę, w organizacje imprez, seniorów itp. Będą pozwy i  specjalna 
obsługa pozwoleniami jednorazowymi nie kończących się przypadków odosobnionych.  

Dopuścić stare samochody z LPG - miasto wydało setki mil ionów na dotowanie instalowania ludziom gazowych systemów ogrzewania w domach a teraz 
wyklucza LPG.  

W te 5 lat można rozszerzyć CEPIK o kasujący się co rok parametr pojazdu: i lość dni w zonie czystego transportu (jak punkty karne w przypadku kierowców). Byłby dostępny też dla innych miast. Warto zawnioskować do Ministerstwa Infrastruktury z takim pomysłem. OK, albo opłaty albo l icznik dni rocznie. Wszyscy inni  też, ale z rygotystycznymi l imitami (np. 20 dni rocznie)

############# granice strefy powinny być ograniczone do ścisłego centrum, a nie do całego miasta swobodny pojazd powinien być zapewniony do każdego szpitala i  park and ride w mieście razem z drogami dojazdowymi do dworców pkp czy innych 
punktów tranzytowych

proponowane zasady euro nie posiadają sensu, samochody wyprodukowane przed 2005 rokiem spelniają normy euro 4 (a nawet i  wyższe) lecz z powodu 
roku produkcji nie posiadają ich w homologacji  (te normy nie istniały). Jaki jest sens zabraniać wjazdu np seicento z 2000 roku z małym silnikiem, które 
emituje mniej szkodliwych związków niż nowy suv z większym silnikiem (taki już wjedzie bez problemu bo "jest nowy"). Wprowadzane normy nie mają 
kompletnego związku z rzeczywistością, Niemcy wycofują się z SCT ponieważ widzą że takie rozwiązania nie mają kompletnego sensu z punktu widzenia 
ekologii

Zasady te powinny obowiązywać każdego a nie tylko wybraną grupę ludzi, wiele osób dojeżdża do pracy, szkoły itp starszymi samochodami, ponieważ komunikacja publiczna w miejscu ich zamieszkania praktycznie nie istnieje, a ze względu np na ich sytuację finansową czy 
zwykły stach o przypadkowe uszkodzenie samochodu na parkingu nie wybierają one nowszego samochodu

jakoś trzeba łatać dziury w budżecie :) po uiszczeniu opłaty samochody magicznie przestają emitować szkodliwe związki Przede wszystkim pojazdy zasilane lpg powinny stanowić wyjątek. Większość kamperów zasilane jest starodawnymi si lnkami diesla, których emisja jest 
zdecydowania wieksza niż każdego samochodu zasilanego lpg. Osoby opłacające podatki w całym województwie Małopolskim powinny być wyłączone z 
zakazu wjazdu pojazdami nie spełniającymi norm euro 4 i  euro 6 w przypadku diesli

############# Pierwsza obwodnica. Wszystkie szpitale oraz urzędy w Krakowie Wyprodukowane po roku 2000 (pojazdy z zapłonem iskrowym), po 2004 ( pojazdy z zapłonem samoczynnym)  pojazdy zasilane LPG oraz CNG 
wyprodukowane po roku 2000.

Również dla posiadaczy (współwłaścicieli , dzierżawców) nieruchomości oraz prowadzący działalność gospodarczą na terenie m. Krakowa. Właściciele ( współwłaściciele, dzierżawcy) nieruchomości oraz prowadzący działalność gospodarczą w Krakowie.

############# strefa powinna obejmować póki co wyłącznie Śródmieście dopuszczalny rok produkcji  powinien zostać opuszczony o przynajmniej 8 lat, czyli  2007 dla diesli , i  1997 dla benzynowych do 2030 roku każda osoba zameldowana w Krakowie powinna zostać uznawana za mieszkańca opłaty do 2030 powinny pozostawać symboliczne, np 5zł za wjazd/dzień osoby z orzeczeniem o niepełnosprawności i  najbliższa rodzina tych osób (rodzice, rodzeństwo) powinni zostać zwolnieni  z obowiązku przestrzegania 
założeń strefy z racji  na utrudnione utrzymanie się 

############# Wiele osób posiada samochód diesel z normą euro 4 euro 5, zakaz wjazdu dla tych samochodów jej czystym atakiem na ich pieniądze, bo co się zmieni w powietrzu jeżeli  ta opłata zostanie zapłącona? nic oprócz konta masta Każdy park and ride powinien być na tej l iście, taki jest jego cel aby dojechać i  zostawić samochód Strefa czystego transportu powinna być wprowadzana stopniowo, zaczynając od rynku czy staarego miasta kończąc na rybitwach czy dębnikach, co rok 
lub kilka lat poszeżana

Każdy kto ma zatrudnienie w Krakowie powinien być włączony do tej grupy To tylko ktoś chory mógł wymyślić, jawny atak na kieszeń Każdy kto ma zatrudnienie w Krakowie powinien być w tej grupie 

############# Myślę,że strefę należy ograniczyć do ścisłego minimum. Czyli  np. Rynku i  Plant, a nie praktycznie całego Krakowa. Jest zdecydowanie za mały. Czy jest sprawiedliwe,że mieszkańcy Krakowa będą mogli  się poruszać staruszki autami nie spełniającymi wymogów,a cała reszta dojeżdżająca z pod Krakowa np. do pracy nie będzie miała takiej możliwości. 
Tacy ludzie są drugiego sortu?

Uważam, że to jest bezczelne wyciąganie kasy od ciężko pracujących ludzi. 
A jeśl i  opłata miała być być wniesiona to np symboliczną w wysokości 50 gr dziennie 

Ok

############# Rynek główny do alei oraz Kazimierz. Koniec strefy. Większa strefa to próba sabotażu miasta. Nie jest dobra propozycja. Patrz punkt 1. 

Do każdego szpitala i  P&R powinien być dojazd bez strefy i  już.

Mam stare auto które spełnią normę euro 5 mimo że było wyprodukowane w dobie euro 1.
Chcecie czystego powietrza to badajcie auta i  wpuszczajcie zgodnie z realną emisją. Ktoś dba o auto a wy każecie mu go złomować bo rok nie ten.  Tylko 
realne badania. Prawdziwe! a nie lata czy normy wysłane z palca.

Mieszkańcy powinni  być wyłączeni dożywotnio bo utrzymują to miasto. I tak te wszystkie stare auta długo nie pojeżdżą i  wymrą śmiercią naturalną. Bzdura, pic na wodę... nie interesuje was powietrze tylko pieniądze. Pojazd powinien być przebadany na stacji  diagnostycznej i  dopuszczony bądź nie, bez 
względu na wiek.

Czy będąc mieszkańcem Krakowa (płacącym podatki) i  posiadając pojazd zabytkowy, który parkuje pod kamienicą mam go wg. Waszych pomysłów po 5 
latach i  50 dniach wywieźć z Krakowa??? Przecież muszę się nim opiekować to co ma stać w polu czy gdzie? 

Ze strefy powinny być w ogóle wyłączone zabytki a już na pewno te których posiadaczami są mieszkańcy!! Pojazd zabytkowy to dobro kulturowe pod 
opieką i  krakowianin powinien móc nim normalnie się przemieszczać bez ograniczeń i  trzymać i  parkować i  remontować w Krakowie.

#############
############# Ściśłe centrum wokół starego miasta. Nie stać mnie na nowszy samochód, podobnie jak wielu innych ludzi, którzy mimo wszystko potrzebują dojechać do pracy spoza granic Krakowa. 

Najniższą normą emisji  powinno być euro 5. Ludzie nie są w stanie tak szybko przesiąść się do nowszych pojazdów.
Takim okresem powinny zostać objęte również sąsiednie powiaty. Fatalne. Jawne okradanie ludzi z wolności i  pieniędzy! Pojazdy podane powyżej również nie tylko należące do krakowian.

############# Całkowicie błędne jest takie podejście. Nowe samochody szczególnie duże SUV np Audi Q8 z si lnikiem 3 l itrowym posiada Euro 6e 36EA i  emituje 236 
g/km CO2, mniejszy samochód z gorszym euro np si lnikiem diesla opel corsa 150g/km  euro 4. Nie wydaje sie aby Audi lepiej chroniło czyste powietrze i  
moje życie przed spalinami

ok , wydaje sie zbyt krotki Wprowadzacie SCT dla pieniądze czy zdrowia mieszkańców? Szukacie dodatkowych wpływów na uposażenia bo na pewno nie dla mieszkańców... Wystarczy 
zobaczyć jak zatłoczone tramwaje 
Zdecydowanie przeciwny takiemu rozwiązaniu, hipokryzja, jeśli  zapłaci to nie będzie truł? 

Nie podoba mi się aby urzędnicy, VIP i  ich samochody byli  zwolnieni z tych wymogów.
Pojazdy historyczne i  zabytkowe powinny mieć maksymalnie ograniczona możliwość poruszania się, najlepiej kilka dni w roku, bo trują, a chcemy 
chronić ludzi!
Nie rozumiem dlaczego camper będzie zwolniony skoro truje jak inne

############# Proponuje to wy***ać w *****u
############# Moim zdaniem jest zbyt duża, Nie można ograniczać wjazdu do miasta. Jest to naruszenie wolności swobodnego poruszania się. Miasto nie jest prywatną własnością. Wszystkie obiekty użyteczności publicznej, szpitale, szkoły. Nie można dyskryminować ze względu na posiadany samochód. Wyłączenie powinno być bezterminowe. Czyli  chodzi o to żeby wyciągnąć pieniądze od  biedniejszych (bo tacy mają zazwyczaj starsze samochody) aby załatać dziury w budżecie miasta... A co z 

osobami które dojeżdżają codziennie do pracy ?? też mają płacić dodatkowo?? a Busy to już w ogóle nie wjadą??
Busy , transport publiczny

############# Tylko w obrębie rynku Strefa tylko w obrębie rynku Benzyny euro 2
Diesle euro 4

Ok Pojazdy ciężarowe ze specjalnymi zabudowami. Dźwigi itp koszt kilkunastoletniego to ki lkaset tysięcy 

############# Strefą powinna obejmować wyłączenia do dojazdów na parkingi typu park and ride Ulica balicka Mieszkańcy powiatu krakowskiego również powinni mieć wydłużony czas. Pracują w Krakowie i tam odprowadzają podatki Bardzo wysoka opłata 
############# Obszar wewnątrz 2 obwodnicy Benzyna euro 4; diesel euro 5 od 2026; euro 6 od 2030. Wyłączenie dla mieszkańców gmin ościennych. Proponowane opłaty godzinowe są zbyt wysokie. Wyłączenie dla mieszkańców gmin ościennych.

############# Ograniczenia powinny dotyczyć ścisłego centrum. W obrębie plant a nie całego miasta. Dlaczego bierze się pod uwagę normę EURO a nie faktyczną emisje CO2. Nowe suwy trują bardziej jak stare małolitrażowe samochody. Ludzie dojeżdżają do pracy, szkół. Zostanie ograniczona im możliwość swobody przemieszczania się. Kominikacja zbiorowa nie działa wszędzie i o każdej 
porze. Doprowadzacie do jeszcze wiekszego rozwarstwienia społecznego. Wszystko dla bogatych.

Norma Euro jest niesprawiedliwa. Starsze samochody z mniejszą pojemnością emitują mniej zanieczyszczeń niż nowe wielkie suwy. Ograniczenia w ogóle nie powinny dotyczyć mieszkańców. Tu zyjemy pracujemy płacimy podatki. Ograniczacie l iczbe kursów KMK. To jest łupienie ludzi i  dzielenie na bogatych ktorym wszystko wolno i  na biednych.

############# n/a Standardy emisji  Euro dla Diesla nie są wiarygodne, jak pokazały skandale sprzed kilku lat. Problemem jest również częste usuwanie fi ltrów DPF i  
przechodzenie takich pojazdów przez przeglądy techniczne.  

Okres przejściowy dla mieszkańców jest zdecydowanie za długi, powinien wynosić maksymalnie 24 miesiące, a po takim okresie powinna być wprowadzona dzienna opłata umożliwiająca przemieszczanie się pojazdem nie spełniającym normy. Opłata powinna zdecydowanie 
przewyższać koszt dziennego biletu na komunikacje miejską. 

OK, jednak proponowane stawki są zdecydowanie za niskie. Stawki powinny być dostępne, jednak zniechęcające, obecnie na poziomie 5zl/h i  50zl doba. Pojazdy zabytkowe - powinny być dopuszczone za oplata aby ukrócić wykorzystywanie takich przepisów do obchodzenia zapisów strefy (ktoś będzie 
przemieszczał się, czy dostarczał towary codziennie "zabytkowym" pojazdem), odstępstwa od opłaty dla takich pojazdów mogły by być wprowadzane na 
specjalne okazje, zjazdy, wyścigi itp. 
Zwolnienie dla krakowian - jak wyżej, jest zdecydowanie za długie, proponuje max 24 miesiące, następnie opłaty. 
Zwolnienia dla organizacji  - tylko dla organizacji  pożytku publicznego (bez pojazdów zarejestrowanych na parafie, pojazdy musza być pożytku 
publicznego). 

############# zezwolenie powinno obejmować wszystkie szpitale i  wszystkie ośrodki dla seniorów oraz domów opieki społecznej Trzeci próg zakazu wjazdu samochodów do strefy SCT powinien obowiązywać od roku 2030 a nie od 2026 rekomentuję 10 lat ze względu starzenie się społeczeństwa i  jego coraz większe ubożenie mija się z celem SCT ,
rozpocznie się różnego typu oszustwo i  kombinowanie

10 lat dla krakowian oraz inwalidów legitymujących się odpowiednią decyzją

############# Należy zaproponować przyjeżdżającym możliwość parkowania, za symboliczną kwotę poza centrum. Stworzenie większej ilości parkingów i połączenie ich z centrum mpk. Powinna być inna zależność albo przynajmniej modyfikacja. Euro2, którym może poruszać się zwykły Kowalski stanowi mniejsze zagrożenie niż szalone 
Euro6 milionera, poruszającego się autem które spala więcej niż na 100km niż auto Pana Kowalskiego przez miesiąc. 

Czy busy dowozace przyjezdnych z okolic Krakowa również bylyby objęte taka opłata? Jeśli  tak to cena bilety zacznie być niewyobrażalnie wysoka co 
spowoduje większe jeszcze wykluczenia spoleczne

############# Tylko ścisłe centrum Krakowa (I obwodnica) Tak, cały Kraków z wyłączeniem centrum. Zamiast zamykać kolejne pasy ruchu i  tworzyć totalnie bezsensownie ustalone bus pasy (przykład ul. 
Mikołajczyka i  wiele innych) należy upłynnić ruch pojazdów, w tym MPK. Co nam z SCT kiedy mieszkańcy stoją w korkach i  emitują zanieczyszczenia?

Uważam, że rok produkcji  2010 jest wystarczający. Ponownie - nic nam po SCT kiedy miasto korkiem stoi. Z nowszych aut też jest emisja. Tak SCT powinno być tylko w centrum. Jeśli  tak będzie, wyłączenie może być krótsze np. 2 lata. Oceniam źle. Czemu w takim razie ma służyć SCT, jeśl i  z jednej strony nie mogą wjechać, a z drugiej jak zapłacą to już nie zanieczyszczają? Przecież to jest 
zaprzeczenie głoszonej przez władze Krakowa idei STC (wg mnie projekt i  kolejne złe pomysły doprowadzą do opuszczenia miasta przez wieku mieszkańców). 
Sama rozważam w najbliższym czasie taka ewentualność, choć jestem rodowitą krakowianką. 

Propozycja jest ok, ale po raz kolejny nie dla całego Krakowa a określonego wyżej centrum miasta.

############# Usunąć strefę czystego transportu Każdy może wjechać i  jeździć i le chce , ludzi nie stać na nowe samochody czym wozić dzieci do szkoły rowerem ?
############# Jestem przeciwko wprowadzeniu strefy czystego transportu. Jak można nazwać strefą czystego transportu całe miasto? Obszar całego miasta nie jest dobrą propozycją. Sama idea strefy nie jest dobrym pomysłem. Odniesienie do standardu EURO nie jest dobre, bo promuje tylko nowe samochody w oderwaniu od emisji  cząstek. Po latach z pewnością dojdzie do 

sytuacji, że ludzie przesiądą się na mniej ekologiczne suvy, zamiast korzystać z aut z mniejszymi si lnikami = mniejszym zatruciem.
Całkowite zarzucenia chorej idei strefy czystego transportu. jako podatek od starszego auta, całkowicie szkodliwy dla miasta i  jego mieszkańców. 

Strefa czystego transportu zahamuje rozwój miasta. 
skoro auta historyczne będą zwolnione z zakazu wjazdu, to co z autami które już są w mieście i go nie opuszczają? 
Co z mieszkańcami mającymi zarejestrowane auta w kilku województwach? (np. ja?) jestem właścicielem kilku aut, jedno w Krakowie, jedno 
współwłasność ale rejestracja na śląsku, jedno w warszawie, inne jako majątek spółki? Będę za każdym razem musiał użerać się z urzędnikami lub 
systemami zgłoszeń? Absurd. 

############# Tak należy ją zmodyfikować,  Stefa powinna być tylko obok awawelu u kościoła mariackiego kluczowych zabytków i tyle . Ważne miejsca to każda przchoodnia, dojazd do swojej posiadłości i  dojazd do pracy czy dojazd do klienta do w celach wykonana usługi. Pojazdy od 2000 roku  z normą euro 3 na benzynę powinny byc wpuszane do Krakowa przez najbisze 5 lat bo do takiej normy ludziesie przygotowywali  
nie ważne czy są mieszkańcami czy nie. Pojazdy na lpg powinny być wpuszczene bez ograniczeń. Autogaz jest w Polsce bardzo popularny, a przy tym taki 
napęd jest bardzo ekologiczny i niskoemisyjny w porównaniu do benzyny i  diesla. Dlatego samochody z napędem na gaz płynny LPG powinny być 
bezwarunkowo dopuszczone do Stref Czystego Transportu.

Wylaczenia powinny dotyczyć wsztkich którzy pracują I świadczą usługi w Krakowie. Ludzie dojedzaja codziennie do pracy z Rzeszowa tarnowa brzeska i  wielu innych bo w krakowie brakuje dobrych pracowników, wykonawców.  Kto będzie budował miasto jak zabronimy im 
wjazdu ? 

Jak kogoś nie stać  na lepszy samochod to niebedzie go stać na płacenie 500zl miesięcznie na jerzdzenie do pracy. Krakow straci pracowników, ludzie młodzi 
przemigruja do np. Rzeszowa gdzie są niższe wymogi. Spadnie i lość pracowników, a już jest problem i  znacznie podniasa się ceny usług. 

Krakowinin jest lepszy pd mieszkańca wsi ? On będzie mog wjechać po swierze warzywa na wies a Pan że wsi do pracy nie będzie mógł do Krakowa 
wjechać? Z głupich łuczyc żeby dostać się komunikacja na Pekowicka w krakowie  są tak kiepskie połączenia że trwa to 2h a autem 20 min i  taniej . 
Krakowianin może sobie dojedzac komunikacja wyłączenia powinni  dotyczyć tych którzy dojedzaja codziennie do pracy , świadczyć usługi w krakowie bo 
CI ludzie nie mają jak inaczej dojechać bo połączenia są kiepskie , fi rmy urządzeń nie wezmą na plecy, drabin , materiałów trzeba to dowieźć do klienta.  

############# Tylko ścisłe centrum absolutne możliwe minimum Benzyna i  diesle euro 4 Abonament miesięczny 200 zł
Opłata dzienna 10zł

Samochody ciężarowe
I dostawcze. Np pojazdy z zabudowami. Dźwigi, wywrotki 

############# Jeśli  w ogóle miałaby obowiązywać, to strefa może obejmować maksymalnie wnętrze 2. obwodnicy odcięte Wisłą z wyłączeniem tychże obwodnic, bo po to one tam są Niedopuszczalne jest aby którykolwiek P+R był w strefie, to się kłóci z ich ideą. Oprócz tego warto uwzględnić pseudo P+R jak parkingi centrów handlowych 
obok Ikei i  Galerii  Zakopianka czy też Czyżyny, które mogą ładnie przyjmować ruch. Niemniej podtrzymuje opinię z pierwszego punktu: jeśl i  już to max do 2. 
obwodnicy

To nie ma znaczenia, ten projekt nie ma nic wspólnego z ekologią, tylko z odciążeniem miasta i wpływami do budżetu. Nie zmienia to fundamentalnego problemu - zmuszania ludzi do zakupu nowszych samochodów, czyli  do ich zubożenia, zatem nie ma to znaczenia. Tylko w centrum, naprawdę myślicie że kasowanie za wjazd do Swoszowic jest dobrą opcją? Albo do Galeri i  Zakopianka? Albo do Ikei? Od tego będzie ring, 
żeby można było Kraków objechać i  precyzyjnie wjechać gdzie potrzebujemy

Albo wprowadzamy spójne reguły albo to nie ma sensu, bo i  tak się nasmrodzi. Jestem przeciwny

############# Popieram-bardzo dobre rozwiązanie Dobra
############# Nie dla SCT , to jest ekoterrozym!!.

Swiat dla bogaczy, a ci  biedni  nie muszą się poruszać.
Nie dla SCT, przestańcie narzucać mieszkancom coś, co juz w innych krajach jest wycofywane. I nie wciskajcie nam ciemnoty, że to unia narzuca. Ankieta robi  się oczywiscie tendencyjna. Nie dla SCT, każda nowa propozycja nic nie wnosi.Mydlenie oczu. Koszmar, jak można znowu nakładać na mieszkańców nastepny podatek Tiaa karawany same wystarczą.Po co inne pojazdy?

############# Ściśle centrum miasta Miasto jest dla ludzi niezależnie od zasobności ich portfela. Ludzie nie jeżdżą starymi autami dlatego że tak chcą, tylko dlatego że ich nie stać na lepsze. To z jaką norma zostało wyprodukowane auto, a to czy dalej ją spełnia to dwie różne rzeczy. Rozwiązanie zapewne zostanie oprotestowane z powodu nierówności wobec prawa podobnie jak miało to miejsce z wejściem na Zakrzówek. Rozwiązanie uderza w najbiedniejszych. Emeryci bądź osoby niepełnosprawne powinny być wykluczone spod tego zakazu. Zakaz powinien się skupić na samochodach ciężkich, jak ciężarówki, 
busy i  powinno się kontrolować rzeczywiste zanieczyszczenie, w nie normy z czasów wyprodukowania pojazdu.

############# W obecnej propozycji  osoby które przyjeżdżają do pracy do Krakowa nie mają gdzie zostawić samochodu i  przesiąść się do komunikacji...zbudujcie darmowe centra przesiadkowe, a potem myślcie o ograniczeniu samochodów w miescie...osoby które dojeżdżają po kilkadziesiąt 
ki lometrow do pracy nie należę do zamożnych!

Te miejsca są niewystarczające brak darmowych centrów przesiadkowych. wyznacznikiem powinna być zeczywista emisja spalin a nie rok produkcji , euro ponieważ samochody wyprodukowane wcześniej czesto spełniają normę 
euro 4 lub 6 ale jesj nie mają bo w czasie produkcji  jeszcze nie istniała. Natomiast pojazdy wyposażone w instalacje LPG i  CNG powinny wjeżdżać bez 
ograniczeń ponieważ są najbardziej ekologiczne zaraz po elektrykach!

Oraz dla osób które są zatrudnione na terenie Krakowa i  posiadają umowę rozwiazanie jest sensowne ale okres 3 lat to za mało powinno obowiązywać stale...ale nie rozwiązuje problemu osób dojeżdżających do pracy bo 500zł 
miesięcznie to za dużo  dla nich.

Osoby dojeżdżające do pracy zatrudnione w Krakowie na podstawie umowy przynajmniej na ten sam okres co mieszkańcy

############# Rynek lub pierwsza obwodnica jeśl i  już prawo na nas to wymusza Taka propozycja granic strefy wyklucza transportowo ludzi niezamożnych, którzy mają prywatny lub biznesowy interes odwiedzania Krakowa, lub 
dojeżdżają rundo pracy

samochody powinny być po prostu sprawne technicznie - bez narzucanych z góry norm emisji  spalin, bo to wyklucza starsze samochody z mniejszymi 
si lnikami na przykład

rok założenia strefy mieszkańcem Krakowa jest taka osoba która tu odprowadza podatki - a to nieprawda - osoby faktycznie tunmieszkające - posiadają tutaj mieszkanie na własność lubwynajmują mieszkanie - zatem to następna rzecz do poprawki zaproponowana opłata jest astronomiczna i  niczym nieuzasadniona pojazdy zabytkowe powinny być całkowicie wyłączone z l imitów. wyłączenie ze strefy jedynie mieszkańców Krakowa jest niesprawiedliwe społecznie - 
albo wszyscy równo albo nikt

############# Stare miasto Wszystkie szpitale Euro 3 10 lat Opłaty po 2030 r. Dzienne i  miesięczne Mieszkańcy Krakowa i  ich rodziny 
############# strefa w granicach 1 obwodnicy jeśli  jest urząd musi być dojazd nie ograniczony do panstwowego emisja nie zależy od roku produkcji. jeśli  auto pali  więcej niż 6 l itrów /100 km na jedną podróżująca osobę nei wpuszczac nowi krakowianie bez prawa do samochodu jeśli  tych pieniędzy nie będą mogli wydać politycy to ok jeśli  jesteś z Krakowa żadnych zmian. jak tu przyjechałeś żadnych roszczeń 
############# Jak kopci to mandat, jak nie to dajcie ludziom spokój... czysta demagogia - po prostu za kasę zrobicie wszystko...
############# Moim zdaniem nie należy wprowadzać żadnych ograniczeń w dostępie do miasta. Wprowadzenie ograniczeń jest sprzeczne z zasadami równego traktowania obywateli względem prawa. Wprowadzenie proponowanych ograniczeń (SCT) skutkowałoby pogłębianiem różnic 

społecznych wynikających wyłącznie z sytuacji  materialnej. Prowadziłoby to do zdyskredytowania ludzi niezamożnych, pogłębiałoby to rozwarstwienie społeczne – jest to niezgodne z Konstytucją RP. Jest to działanie celowe wymierzone przeciwko mieszkańcom miasta Krakowa 
ale też całego kraju, którzy nie są w stanie teraz oszacować konsekwencji  takiego działania. Jest to niedopuszczalne działanie Radnych wobec mieszkańców – Rada Miasta jako pełnomocnik mieszkańców nie może działać na szkodę swoich mocodawców, żadnego z nich. 
Prowadzenie działań na rzecz wprowadzenia SCT na drogach Miasta Krakowa uważam za działanie ma moją szkodę jako mieszkańca.

Moim zdaniem nie należy wprowadzać żadnych ograniczeń w dostępie do miasta. Wprowadzenie ograniczeń jest sprzeczne z zasadami równego 
traktowania obywateli względem prawa. Wprowadzenie proponowanych ograniczeń (SCT) skutkowałoby pogłębianiem różnic społecznych wynikających 
wyłącznie z sytuacji  materialnej. Prowadziłoby to do zdyskredytowania ludzi niezamożnych, pogłębiałoby to rozwarstwienie społeczne – jest to niezgodne z 
Konstytucją RP. Jest to działanie celowe wymierzone przeciwko mieszkańcom miasta Krakowa ale też całego kraju, którzy nie są w stanie teraz oszacować 
konsekwencji  takiego działania. Jest to niedopuszczalne działanie Radnych wobec mieszkańców – Rada Miasta jako pełnomocnik mieszkańców nie może 
działać na szkodę swoich mocodawców, żadnego z nich. Prowadzenie działań na rzecz wprowadzenia SCT na drogach Miasta Krakowa uważam za 
działanie ma moją szkodę jako mieszkańca.

Ewentualne przepisy SCT nie powinny ograniczać prawa poruszania się mieszkańców miasta Krakowa własnym samochodem (w tym niespełniającymi 
norm opisanych w opiniowanym dokumencie) w granicach ich miasta. Na marginesie, należy zauważyć, iż wiele osób w wieku starszym jest wożonych 
samochodami przez dzieci i  nie posiada innego środka transportu. Każdy ma prawo dojazdu do swojego miejsca zamieszkania i  korzystania z 
przestrzeni publicznej.

Ewentualne przepisy SCT nie powinny ograniczać prawa poruszania się mieszkańców miasta Krakowa własnym samochodem (w tym niespełniającymi norm opisanych w opiniowanym dokumencie) w granicach ich miasta. Na marginesie, należy zauważyć, iż wiele osób w wieku 
starszym jest wożone samochodami przez dzieci i  nie posiada innego środka transportu. Każdy ma prawo dojazdu do swojego miejsca zamieszkania i  korzystania z przestrzeni publicznej. Samochody mieszkańców miasta Krakowa nie powinny mieć żadnych ograniczeń - są to 
prawa nabyte właścicieli  (mieszkańców Krakowa) samochodów zarejestrowanych w Krakowie. Proponowane ograniczenia SCT dla mieszkańców miasta Krakowa (płacących podatki w Krakowie) powinny być zl ikwidowane. Prowadzenie działań na rzecz wprowadzenia SCT na 
drogach Miasta Krakowa uważam za działanie ma moją szkodę jako mieszkańca.

Nie dopuszczam takiego zróżnicowania obywateli , bo oznaczałoby to dopuszczenie nierównego traktowania obywateli  względem obowiązującego prawa. 
Dodatkowo prowadziłoby to obarczania dodatkowymi opłatami na rzecz miasta Krakowa ludzi niezamożnych, których nie stać na zakup „nowego” samochodu 
spełniającego warunki opisane w opiniowanym dokumencie. Takie nierówne traktowanie obywateli  jest to niezgodne z Konstytucją RP. Jest to działanie celowe 
wymierzone przeciwko mieszkańcom miasta Krakowa ale też całego kraju.

Moim zdaniem nie należy wprowadzać żadnych ograniczeń w dostępie do miasta. Wprowadzenie ograniczeń jest sprzeczne z zasadami równego 
traktowania obywateli względem prawa. Nie ma czegoś takiego SCT. Jest to twór wymyślony na potrzeby osiągniecia bl iżej nieznanego celu i  jest on 
sprzeczny z interesami mieszkańców miasta Krakowa. Żaden z mieszkańców nie jest w stanie oszacować skutków finansowych, materiałowych, 
zdrowotnych, rodzinnych i  wielu innych. Ci, którzy popierają wprowadzenie takich stref, działają nieświadomie.

############# dojazd do wszystkich szpitali  i  ośrodków zdrowia .Kraków jest centrum medycznym małopolski obniżenie normy dla diesli również do E4 10 lat mieszkańcy Krakowa oraz gmin bezpośrednio przylegających do Krakowa, samochody osób pracujących w krakowie ok jest to projekt dyskryminujący osoby biedniejsze praz ludzi pracujących w krakowie.
############# Strefa tylko w centrum Krakowa!

Jak może być strefa w obszarach park &rose????
Np. Krowodrza Górka czy Pachońskiego, to jakaś paranoja.
Żadne kraje zachodnie nie wprowadzają strefy na całe miasto!!
Ościenni mieszkańcy powinni teraz wzywać karetki zamiast jeździć na SOR!!

A inne szpitale, na północy Krakowa??
Czyli  wzywamy karetki, ok dobra zmiana :D
Ściema i  nic więcej, po co budowaliscie Kark & ride na Białym Prądniku???
Kasa wydana w błoto , gratuluję 

Starym benzyniakiemi kopciuchem z2005 roku wjedziesz,a dieslem  niekopcącym z 2013.
Powinna się sprawność auta l iczyć, a nie jakaś fikcja.
Czemu nie mogą wjechać samochody EURO5 ???
Porażka, ktoś to wymyśli ł obostrzenia i  tę strefę powinien w końcu stołek stracić.

A mieszkańcy Krakowa to jacys wybrańcy, którzy nie zanieczyszczających środowiska i  miasta? Czyli  jak wniosę opłatę to jestem ekologiczna xD
Ta cała konsultacja to jedna wielka ściema i  te pytania są na poziomie przedszkolaka.

Już wcześniej wspomniałam, że to kpina i  skoro Kraków chce być niby proekologiczny (choć nawet w Amsterdamie można wjechać euro5) to po co mają 
być wybrańcy.

############# Nie powinno być wogóle takiej strefy, a jeżeli  już musi zostać wprowadzona, ze względu na przepisy, to powinna dotyczyć scisłego centrum np. do pierwszej obwodnicy Krakowa. Przedewszystkim norma emisji  spalin nie ma nic wspólnego z rocznikiem samochodu. Samochody starsze rocznikowo mogą spełniać normy, które były 
wprowadzone już po ich wyprodukowaniu.

A co z ludźmi dojeżdżającymi  do pracy, czy szkoły z miejscowości sąsiadujących z Krakowem? Takich ludzi jest bardzo dużo. Ponadto jeżeli mieszkam w Krakowie, to nie jest jednoznaczne, z tym, że poruszam się samochodem zarejestrowanym w Krakowie. Ludzie jeżdżą starszymi samochodami, bo w dużej mierze nie stać ich na nowsze. Pobieranie w tym przypadku dodatkowych opłat brzmi absurdalnie. Podatek 
drogowy jest już opłacany wielokrotnie, nie potrzeba kolejnego. 

Oczywiście muszą być odstępstwa. W przypadku samochodów zabytkowych pojawia się jednak problem bo przychodzi taki wiek dla samochodu, kiedy 
jeszcze nie spełnia warunków na "żółte blachy" jest za młody, ale już za stary by wjechać do SCT. Czy jako mieszkaniec Krakowa jestem zmuszony go 
zezłomować, czy może odstawić na 5 lat do garażu i  czekać, aż będzie odpowiednio stary płacąc przy tym cały czas OC bo nie można samochodu 
wyrejestrować czasowo... Mowa oczywiście o zadbanych egzemplarzach, które są czyjąś pasją. Większość samochodów dostawczych wyposażona jest w 
si lniki  wysokoprężne, które nie spelnią wymagań SCT, pytanie co z ludźmi, którzy używają je do pracy? Ekipy remontowe, budowlańcy, mobilne warsztaty, 
kurierzy, pomoc drogowa, czy wiele innych usług. Nie są to czesto pojazdy specjalne. Ponadto co z ludźmi którzy będą chcieli  skorzystać z takich usług, a 
będą mieszkać w SCT?

############# Moim zdaniem strefa nie powinna od razu obejmować terenu całego miasta.
Stopniowe wprowadzanie byłoby lepiej przyjęte przez opinię publiczną.
Na początek strefa wewnątrz II obwodnicy, po roku wewnątrz III obwodnicy, a za 3 lata wewnątrz IV obwodnicy).
Pozostałe uwagi przekazałem w pkt.3.

Dojazd do parkingów Park and Ride powinien być dostępny dla wszystkich pojazdów - były po to budowane, aby umożliwić przesiadkę na transport 
publiczny. P&R na Górce Narodowej to za mało. Na mapie z zaznaczonymi drogami wyłączonymi ze strefy brakuje dojazdu do P&R Kurdwanów (dojazd 
powinien być od strony Herberta, żeby ograniczyć ruch na ul. Halszki). Ponadto bardzo ważny jest P&R Swoszowice - umożliwia bardzo szybkie dotarcie do 
centrum pociągiem. Dojazd powinien być od Zakopiańskiej i  Kąpielowej, ale również dla mieszkańców gmin ościennych, przejazd przez ul. Myślenicką i  
dalej Kąpielową także powinien być wyłączony ze strefy. Podobna sytuacja jest z P&R Czerwone Maki. Z perspektywy czasu widać, że należało jednak 
budować P&R bliżej obwodnicy autostradowej - kolejne parkingi powinny być lokowanie dalej od centrum, ale z dobrą dostępnością komunikacji  
publicznej (pociąg, autobus) - przykładowo rejon placu targowego Rybitwy, okolice Opatkowic.
Temat szpitali  również jest ważny. Nie tylko mieszkańcy Krakowa korzystają z krakowskich szpitali . Szpital Uniwersytecki to największa placówka w 
mieście, ale należałoby rozważyć jeszcze np. szpital Rydygiera, czy Żeromskiego.

Wypowiem się tylko w zakresie auta z silnikiem o zapłonie samoczynnym. W mojej ocenie ustalenie normy EURO6 od pierwszego dnia wprowadzenia 
strefy jest zbyt rygorystyczne. Jeszcze 1,5 roku temu była mowa o normie EURO4 na początek, potem EURO5 i  od 2027 r. EURO6.
Znane są także przypadki aut, które w papierach mają EURO5 lub 6, ale w rzeczywistości są pozbawione fi ltra DPF - wycięty, przewiercony itd.  Takie 
pojazdy smrodzą bardziej niż sprawny diesiel z EURO4.
Można rozważyć wzorem niektórym miast europejskich podział strefy.
Samo centrum wewnątrz II obwodnicy - od razu norma EURO6, reszta miasta norma EURO4.
Po roku np. podnieść normę dla całego miasta na EURO5, albo rozszerzyć strefę EURO6 wewnątrz III obwodnicy.

5 lat długi horyzont czasowy - myślę, że pozwala na zaplanowanie zakupu pojazdu spełniającego wymagania strefy. Jest to opcja dla właścicieli  pojazdów nie spełniających wymagań strefy, lecz moim zdaniem opłata jest zbyt wysoka.
Należy brać pod uwagę, że autami starszymi poruszają się raczej osoby mniej zamożne.

Stawka godzinowa - pozwoli  na wjazd nawet do centrum, ale trzeba jeszcze płacić za parkowanie.
Można rozważyć powiązanie biletu parkingowego P&R z opłatą "za strefę" tzn. podwyższona opłata dla samochodu, który nie spełnia normy, w stawce dziennej 
uwzględniającej przejazdy komunikacją miejską. (teraz jest 10 zł na Kurdwanowie - wprowadzić 20 zł na cały dzień).
Stawka miesięczna jest zdecydowanie za wysoka, chociażby dla osób spoza Krakowa, które muszą 5x w tygodniu dojechać do zakładu pracy w Krakowie.
Nie tylko chodzi o prywatne firmy, ale także całą masę pracowników urzędów, pracowników szkół, uczelni, domów pomocy społecznej, szpitali , przychodni, 
komunikacji  miejskiej itd.. Ludzie, którzy nie mają auta spełniającego normę zostaną pozbawieni możliwości sprawnego dotarcia do pracy, wydłuży się czas 
dojazdu i  powrotu. Ewentualnie należałoby rozważyć wyłączenie z opłat pracowników szeroko rozumianego sektora usług publicznych, którzy pracują na rzecz 
mieszkańców Krakowa.
Dla mnie akceptowalna byłaby opłata na poziomie 200 zł miesięcznie.

Lista uprawnionych jest jasna i jest dużym ukłonem w stosunku do mieszkańców Krakowa i  osób płacących tutaj podatki. Ewentualnie dodatkowe grupy 
społeczne zgodnie z odpowiedzią w pkt. 5. + dodatkowe ulice pozwalające na dojazd do P&R.

Dziękuję i  Pozdrawiam
Piotr

############# Bezzasadne jest ograniczenie możliwości wjazdu tylko dla pojazdów zaopatrzonych w naklejkę wydana w Krakowie lub innych polskich miastach 
posiadających sct. Wiele innych miast w Europie posiada SCT, zaś biorąc pod uwagę że przepisy dotyczące SCT wywodzą się z prawa unijnego, to naklejki  
wydane w innych krajach UE powinny być honorowane na terenie całej UE, a więc też w Krakowie 

Wprowadzenie okresu przejściowego dla mieszkańców Krakowa oznacza pogorszenie sytuacji  mieszkańców innych miast, co jest dyskryminacja że względu na miejsce zamieszkania- co jest oczywiście niedozwolone

#############  obszar SCT powinien obejmować tylko ściśle centrum wokół rynku. Jest problem jeden. Dajmy np. Takie Węgrzce.. 4.5 km od ścisłego samego rynku od północy... to bliżej niż z innego miesiąca w Krakowie (bedac dalej w obszarze Krakowa)... a że nie jest wewnątrz to wtedy taką osobę to nie obejmuje? To chore...  przecież każdy kto ma dom to 
mieszka na obrzeżach... ale dalej jest Krakowianinem... pracuje w Krakowie.. opłaca podatki w Krakowie... .. I takiej osoby ma nie obejmować ten przywilej ? To absurd!!! 
Jesli  strefa ma obejmować cały krakow to trzeba też dac przywilej pobl iskim gminom albo przynajmniej miejscowości tak bliskie jak Węgrzce . Druga sprawa to obszar SCT powinien obejmować tylko ściśle centrum wokół rynku. 

Ta sama sytuacja. Mam samochód który jest uznany za rzeczoznawcę jako samochód unikatowy, ma 30 lat i  jest bardzo rzadką wersją. 
Aktualnie mieszkam na Wegrzcach w domu. Codziennie spędzam całe dnie w Krakowie gdzie pracuje. Wnoszę by każdy samochód z taką adnotacją mógł 
wjezdzac do Krakowa. 
50 dni to o wiele za mało. 
W żadnym innym mieście na świecie SCT nie obejmuje całego terytorium miasta. To jest absurd . Powinno to być zmienione tylko na ściśle centrum. 



############# W CAŁOŚCI ODRZUCIĆ BEZ STREFY CAŁE MIASTO ODRZUCIĆ CAŁY PROJEKT ZA PIĘĆ LAT MOŻE BYĆ WOJNA ODRZUCIĆ CAŁY PROJEKT I DO KOSZA ODRZUCIĆ CAŁY PROJEKT I DO KOSZA
############# Jeśli  w ogóle to granice strefy powinny obejmować tylko i  wyłącznie ścisłe centrum miasta. Kino, Teatr, Basen, Przychodnia, staną się nie dostępne dla wielu osób które do tej pory podróżowały tam własnym samochodem.  Czy zepsute powietrze zza strefy nie będzie się jednak 

wdzierało do strefy SCT? Co wówczas zrobimy?
Niestety dla każdego miejsce będzie miało zupełnie inne znaczenie. Dla jednych będzie to szpital do którego trzeba będzie dojechać dla kogoś innego 
będzie to basen na którym się rehabilituje, ale dojechać już nie będzie mógł.

SCT absolutnie nie ma sensu. Jeśli  już 7 lat będzie lepszym rozwiązaniem. Rozwiązanie co najmniej dziwne. Z założenia SCT ma rzekomo chronić nas przed zanieczyszczeniem.
Dopuszczając wjazd za opłatą, niczego nie zmieni. Obłuda. Brak spójności działań a rzekome dopuszczenie dalej pozwala zatruwać powietrze ale w zamian 
nabija miejską kasę. Czyli jednak biznes a nie troska o mieszkańców.

############# Zgodnie z ustawą strefa ma być wyjątkiem od reguły, a nie samą regułą. Tak więc strefa nie może obejmować prawie całego miasta, a jedynie teren śródmiejskiej zabudowy, obszar rzeczywistego centrum. Projekt SCT w Krakowie wydaje się być wyrazem zupełnej dowolności, 
wręcz wolnej amerykanki, godzącej w prawa obywatelskie, zwłaszcza osób słabiej sytuowanych. Mieszkaniec, jak i  turysta mają prawo uznać, że priorytetem w projekcie wydają się cele fiskalne, co finalnie uderza w wizerunek miasta. Dodatkowo projekt uderza w turystyczny 
charakter miasta. Jednym słowem korzyści < straty. 

Projektodawca nieudolnie powołuje się na zapewnienie dojazdu m.in. do zespołu szpitali . Gdzie dojazd do szpitali  im. JPII, Żeromskiego czy Narutowicza? 7 lat Namacalny dowód na to, że miastu zależy na opłatach, a nie czystym powietrzu.

############# Strefa w najgorszym wariancie powinna obejmować rejon starego miasta Nie jest to dobry pomysł, jeśli  strefa to tylko stare miasto i  nie będzie wyjątków Głupota jednym słowem, wymagania nie powinny obejmować aut które mają co najmniej euro 4 Każdy mieszkaniec odczuje ta strefę m.in w cenach usług które podrożeją wymuszając na przedsiębiorcach spełnienie tych chorych zapisów A to jak zapłacą to już nie szkodzą????? Paranoja i  glupota Glupota
############# Jestem mieszkańcem Krakowa od urodzenia, sprzeciwiam się absurdalnym przepisom wprowadzającym zakazy poruszania się starszymi pojazdami. Jestem emerytem, cale życie płaciłem podatki w Krakowie, mam samochód z si lnikiem diesla który jest starszy niż 11 lat,.ale to 

jest samochód spełniający normę euro 4,.bardzo zadbany. CZY PANSTWO MYSLICIE ZE JA NAPRAWDĘ JEŻDZĘ TYM AUTEM PONIEWAŻ NIE LUBIĘ ELEKTROMOBILNOSCI ?? Może zwyczajnie takich osób jak ja nie stać na zakup nowego samochodu za min. 100.000 zł. Czy ktoś z Was o 
tym pomyślał? Czy w Waszym otoczeniu sa wyłącznie bogacze jeżdżący samochodami za ki lkaset tysięcy złotych? Jakim idiotą byłem głosując na prezydenta Miszalskiego, jak można mieć tak kompletny brak empatii  do biednych i/lub starszych mieszkańców Krakowa ?! To jest 
kompletna znieczulica. 

Tak mam propozycję - proszę się zabrać za infrastrukturę w mieście która od lat leży na łopatkach powodując że Kraków jest jednym z najbardziej 
zatłoczonych miast w Polsce, nie ma połączeń z miejscowościami podmiejskimi, brak autobusów, brak kolei podmiejskiej. W Niemczech to wszystko mają, 
pomimo tego mogę wjechać do centrum Berlina moim aktualnym samochodem płacąc (Jednorazowo!!) za naklejkę Euro4 kilkadziesiąt eur. Moje miasto 
które jest zapaścią infrastrukturalną daje mi opcję zapłacenia 500zł miesięcznie za wjazd samochodem. CZY UWAŻACIE ZE OSOBY JEŻDZĄCE 
SAMOCHODAMI  O WARTOSCI 20.000 ZL I LEDWO WIĄŻĄCE KONIEC Z KOŃCEM MAJĄ 6000ZŁ ROCZNIE NA OPLACENIE ABONAMENTU ?? 

Absurd Nie powinno być żadnych l imitów, zarówno dla mieszkańców oraz osób z poza Krakowa, dlaczego mamy dyskryminować np. biedniejsze osoby które chcą odwiedzić Krakow ? Czy planem władz Krakowa jest uczynienie z tego miasta drugiego Dubaju - bogaci mają wszystko, 
biedni  mieszkają w rynsztoku. 

Cudownie, geniusz na to wpadł ! Kolejne dociśnięcie biednych ludzi. Bogatego zapewne będzie stac na opłatę, ale czy bogaty jeździ 20-lernim samochodem?  
...no tak 

Nie powinno być Stefy! Skupcie się na rozwoju, na inwestycjach, na infrastrukturze, na promowaniu miasta, na poszerzeniu obwodnic, na rozbudowie 
lotniska. W przeciwnym razie Kraków wpadnie w Eko-szał w ślad za UE i  przegra wyścig z Azją i  USA.  

############# ścisłe centrum Dlaczego nie można dojechać autem do marketów znajdujących się poza ścisłym centrum Jest to nierówne traktowanie obywateli ze względu na ich pochodzenie. Czy to jest zgodne z konstytucją  Brak informacji  jak się ma sprawa w przypadku dojazdu do miejsca parkingowego np pracy, marketu. W końcu takie auto nie jeździ tylko stoi w miejscu i  nie 
zanieczyszcza. a czas dojazdu to raptem półgodziny w samej strefie. Co ze studentami którzy dojeżdżają 

Skoro pracodawca płaci podatki bo np. wynajmuje biuro ponosi opłaty związane z wywozem nieczystości  to dlaczego pracownicy nie mogą być 
zwolnienie z opłat na dojazd do pracy i  parkowanie 

############# Rondo matecznego, Rok produkcji  2000 Wszystkich trzeba traktować jednakowo niezależnie od miejsca zamieszkania. Opłata taka sugeruje, że nie chodzi o czyste powietrze, tylko o zasilenie kasy budżetu miasta. Powinny być wyłączone zabytkowe i  specjalne, ale nie tylko należące do krakowian.
############# Uważam że jest to za długi okres przejściowy. Dwa lata to maksimum nie widzę możliwości egzekwowania tego rozwiązania
############# I obwodnica patrz odpowiedź na pyt. 1. wszystkie auta przed wejściem w życie SCT, powinny być wyłączone z wymogów do czasu zmiany ich właściciela w okresie obowiązywania SCT patrz odpowiedź na pyt. 4 pojazdy zabytkowe powinny być wyłączone przez cały rok, a nie 50 dni. Ponieważ w przypadku pojazdu zabytkowego zarejestrowanego w Krakowie przez 

mieszkańca Krakowa, musiałby on być przez ponad 300 dni w roku znajdować się poza granicami SCT, a w obecnym ich kształcie oznacza praktycznie 
konieczność znalezienia miejsca postoju dla takiego pojazdu poza granicami miasta Krakowa, a nie w miejscu zamieszkania mieszkańca. Poza tym 
pojazdy historyczne są/powinny być chlubą i  promocją dla Miasta przez cały rok. Warto sprawdzić jaki jest to odsetek wszystkich aut i  może okazać się, 
że jest to garstka takich pojazdów.     

############# granica STC powinna ograniczyC sie do strefy wewnątrz plant euro 5 lub auta do 10 lat 5 lat to jakiś żart, 10 do 15 lat okres wyłączenia czyli to STC to maszynka do zarabiania pieniędzy dodajcie tam jeszcze polityków i bedzie super 


